
44TH CoNGRESS, t HOUSE OF REPRESENTATIVES. 
1st Session. j {

REPORT 
No. 799. 

THE MANAGEMENT OF THE 'VAR DEPAR1\\1.ENT. 

AUGUST 5, 1876.-Laid on the table and ordered to be printed. 

Mr. CLYMER, from the Committee on Expenditures in the \Var Depart­
ment,, by unanimous consent submitted the following 

The Committee on Expenditures in the " rar Department would re­
spectfully report that your committee, on its organization, felt at great 
losil to determine what subjects came }Jl'operly within the scope of its 
inquiry. This difficulty was no little iucreased by the fact that, during 
the eleven years since its creation as one of the standing committees of 
the House, there was no record to be fonnd that it hall ever made a re­
port or held a meeting. It was, therefore, left for the committee to de­
termine what subjects came properly within its jurisdiction. Deeming 
the office of Secretary of War and the proper discharge of its duties the 
initial point to which attention should be directed, inquiries were set on 
foot: and all efforts made to secure testimony to determine the truth or 
falsity of various reports that had for years been circulating through 
the public press of the country touching the irregularities and alleged 
malfeasance in office of t.he Secretary of War. As stated in a report 
heretofore made to the House by your committee on the 2d day of~Iarch, 
1876, they discovered that William W. Belknap, then Secretary of War, 
had been guilty of such glaring and corrupt prostitution and employ­
ment of the patronage pertaining to his office as not only to warrant, 
but demand the presentation of resolutions of impeachment; whereupon, 
on said 2d day of 1\Iarch, 1876, your committee made the following re­
port: 

That t.hey found at the very threshold of their investigations such nncontradicted 
evidence of the malfeasance in office by General William W. Belknap, then Secretary 
of War, that they find it to be their duty to lay the same before the House. 

They further report that this day, at 11 o'clock a. m., a letter of the President of the 
United States was presented to the committee accepting the resignation of the Secre­
tary of War, which is hereto attached, together with a copy of his letter of resigna­
tion, which the President informs the committee was accepted about 10 o'clock 20 
minutes this morning. They therefore unanimously report and demand that the said 
·william W. Belknap, late Secretary of War, be dealt with according to the laws of the 
land, and to that end submit herewith the testimony in the case taken, together with 
the several statements and exhibits thereto attached, and also a rescript of the pro­
ceedings of the committee had during the investigat,lou of this subject; and they sub­
mit the following resolutions, which they recommend shall be adopted: 

Resolved, That William W. Belknap, late Secretary of \Var, be impeached of high 
crimes and misdemeanors while in office. 

Resol1•ed, That the testimony in the case of ·william W. Belknap, late Secretary of 
War, be referred to the Committee on the Judiciary, with instructions to prepare aml 
report, without unnecessary delay, suitable articles of impeachment of said William 
W. Belknap, late Secretary of \Var. 

Resolved, That a committee of five members of this House be appointed and in­
structed to proceed immediately to the bar of 'the t:lenate, and there impeach William 
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W. Belknap, late Secretary of War, in the name of the House of Representatives, and 
of all people of the United States of America, of high crimes and misdemeanors 
while in office, and to inform that body that formal articles of impeachment will in 
due time be presented, and to request the Senate to take such order in the premises as 
they deem appropriate. 

Which said report and resolutions were unanimously adopted by the 
House, and in obedience thereto such articles were prepared and pre­
sented to the Senate of the United States for trial ou the 3d day of 
April, 1876. All proper steps were taken by the House for the prose­
cution of said charges, and the trial of the same is now pending and 
undetermined. 

In the face of the testimony herewith submitted, we are of the opin­
ion that the unanimous action of the committee iu demanding articles 
of impeachment, and of the House in ordering them, as above stated, 
was amply warranted. If any further proof were needed, it is furnished 
by his act of resignation in the face of the charges, after all the testi­
mony bad been read to him; and we now see this official head of the 
Army, the custodian of the Nation's honor, pleading the acceptance of 
that resignation by the President as his only hope of escape. Should 
the technical defense prevail, the record of his crimes will yet endure. 
The complicity of the late Secretary of War in the sale of the Fort Sill 
tradership did, in the judgment of your committee, render it necessary 
to inquire into the conduct and management of post-tradershipsgenerally, 
and the inquiry resulted in the conviction that the above cited case was not 
the only instance by many in which the said Secretary had been guilty 
of practices subYersive of law, destructive to the ·morale and iuimical 
to the best interests of the Army, and calculated to bring dishonor and 
disgrace upon the country. 

Prior to 1867 the sutlers at military posts were designated or ap­
pointed by the officers in command. By the act of July, 1866, the 
office of sutler was abolished, and by a joint resolution of the same 
year the General of the Army was authorizd to permit trading estab­
lishments to be maintained at any military post on the frontiers, and on 
J nly 15, 1870, the following act was passed : 

The Secretary of War is authorized to permit one or more trading establishments to 
be maintained at any military post on the frontier not in the vicinity of any city or 
town, when he believes such an establishment is needed for the accommodation of 
emigrants, freighters, or other citizens. The persons to maintain such establishments 
shall be appointed by him, and shall be under protection and control as camp-followers. 

By this act the power of appointment was vested in the Secretary of 
War. It does not certainly appear to your committee by whom or 
through whose influence the passage of the foregoing act was secured; 
yet it was stated in the Senate that the section (act) was prepared to 
carQ' out the vie\YS of the Secretary of \\7 ar and of officers of the Army. 
That it placed a vast patronage in his hands is evident, and from the 
manner of its use it may not be doubted that the then occupant of the 
place was fully alive to its value as a means by which to enrich him­
self, the members of his family, and his special friends. Immediately 
on the passage of the law those who formerly had held the position of 
sutlers or trader~ at the several military posts became solicitous as to 
their continuance in office now that they were subject to appointment 
by the Secretary of War, and, in person or by attorney, they appeared 
at the seat of GoYernment to st>cure their re-appointment. It is a matter 
of history bow, in the Fort Sill cast>, the Secretary of War dealt directly 
with Marsh and Evans; how for years he receiYed at. the rate of $6,000, 
and, subsequently, at the rate of $3,000 annually from that post alone. 
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At this same period, during the autumn of 1870, there appeared on the 
stage two other persons, who, throughout the testimony herewith sub­
mitted, appear as the chief brokers in post-traderships, whose influence 
with the Secretary of War was all-powerful to secure appointments, 
to wh~Hn no request was ever denied, and who had it in their power, 
even in opposition to the express preference of the General of tbe Army, 
to ba,Te appointed to the most lucrative and important posts persons 
who were strangers tuereto and of no recognized position, and wbo had 
no other claim or right saYe that conferred by their preference. These 
two persons were Gen. J. l\L Hedrick~ of Ottumwa, Iowa, who had 
formerl;r served with the late Secretary of War in the Army, and Gen. 
E. \V. Rice, of Waslliugton. It will be instructive and interesting to 
detail the amounts received by these worthies, respectively, for their 
services in securing appointments to post-traderships, and alt.hough 
the:r did not fail to swear that the then Secretary of War was not their 
par.tner in tlJC transactions, and that the rich l)atromtge was for their 
owu sole pro-fit, yet the country will form the conclusions wllich are 
warranted by the facts and circumstances in the case. 

General Hedrick received from James Trainor-
For securing bis appointment at Fort Concho, Texas...... . . . . . . . ......... . 
For securing appointment of A. E. Reynolds at Camp Supply ..... ~ .... _ ... . 
For securing appointmeut of R. C. Seip at Fort A. Lincoln ................. . 
For securing appointment of A. C. Leighton at l<"orts Buford and Fetterman .. 

$2,500 
4,500 
3,750 

10,000 

Total .............•............. ~ ~ . . . . • . . . • . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . :20, 750 

J\Iaking the sum of $20,750 actually received by said Hedrick for his 
services in securing the appointment of said persons to said several 
posts. In addition thereto, he held a one-third interest in the post-trad­
erships at Forts Buford, Abraham Lincoln, Griffin, and Fetterman, in 
which, according to his own testimony, he had never invested one dol­
lar, and all of which, amounting to tens of thousands of dollars, he 
owned by reason of the unexplained., if not inexplicable, influence wielded 
by him over William W. Belknap, then Secretary of War, his intimate 
friend and townsman, who bad never denied him auy request. 

These interests in the several trading-posts named he held with the 
brothers Leighton, Alvin C., Joseph, and .Tames, of Ottumwa, Iowa, 
who furnished all the capital and gave the business their personal 
supervision ; General Hedrick being at the same time a supervisor of 
internal revenue, at a salary of $3,000 per annum. The account of Gen­
eral E. W. Rice stands as follows: 

He received-
For the introduction of J. S. Evans, applicant for the post-tradership at Fort 

Sill, to the Secretary of War ........................ __ ................ _ ... $1, 000 
For securing the appointment of Joseph Loeb to Fort Concho . . . . . . . . . . . . . . . . 2, 000 
For securing the appointment of Henry Reed to Fort Wingate................ 1, 500 
For securing the appointment of Major Hicks at Fort Griffin . . . • . . . . . . . . . . . . . 5, 000 
For his interest in the tradership at Fort Richardson, received from L. M. 

Gregory ............................................ _ . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 2, 000 
For his interest in tradership at Fort A. Lincoln, from R. C. Seip .. __ ........ _. 3, 750 

Total .................. - .... -.. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . • . . . • . . . . . . . . 15, 250 

\Vhat the rernainiug interest of General Rice in these several trader­
ships may be your committee is unable to determine. The progress of 
this investigation doubtless terminated many of them. Seated at the 
Yery footstool of power, basking in its sunshine, the intimate and asso­
ciate of the late Secretary of War, never denied his presence, and all­
powerful in his every recommendation, it is not surprising that vast 
sums were paid him for mere introductions, but it would be a just cause 
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of surprise if the hoardt>d r)rofits were not divided with him from whose 
bands they were derived, and whose mere will opened avenues of wealth 
to this intimate and office-broker. That this will be the generaljudgment 
of men, who may doubt' In addition to these sums thus paid to these 
two favored brol~ers in traderships, there was paid by eleven of the 
traders summoned by your committee the sum of $10,775, as assess­
ments for political purposes, during and siuce the year 1872. There 
were others in a small '"ay engaged in the business of procuring ap: 
pointments for post-traders from the War Department, such as Hawkins 
Taylor ~mel B. Gordon Daniels, whose gains were so inconsiderable as 
compared with those of Hedrick and Rice that it is not deemed neces­
sary to state at length the facts regarding them. 

Another genUeman, Simon Wolf, esq., the recorder of Washington, 
was charged by a witness, James Trainor, with having received from 
him $250 for undertaking to secure uis appointment to the post-trader­
ship at Fort Concho, Tex. This accusation Mr. Wolf denies most pos­
itively, and be has also furnished your committee with such evidence 
as to convince them that the charge is groundless. That the wituess 
Trainor paid such an amount to some oue in \Vashington for the purpose 
named your committee do uot question. It is a case of mistaken iden­
tity in which the good name of a reputable citizen has been made to 
suffer, and the committee take pleasure in thus relieving him from all 
suspicion touching this eharge. 

There was still another person engaged in post and Indian tradersbips 
regarding whom your committee, by reason of his near relationship to 
the President of the United States, feel that it is mortifying to be com­
pelled to express an opinion, Orville L. Grant. At the time of the pass­
age of the law of 1870 giving the appointment of post-traders to the 
Secretary of War, Durfee & Peck, a firm largely engaged in transporta­
tion on the Missouri River, were the post-traders at Fort Sully, Fort 
Rice, Fort Stevenson, and Fort Buford, and Indian traders at Cheyenne 
agency and Standing Roc1~, mixed Indian and Army posts. 

These positions they had theretofore held by the choice of the officers 
of the several posts and by license from the Indian Department. They 
were responsible traders, and had large sums invested in goods, build­
ings, &c., at these several posts. On the 6th of October, 1870, they 
were dispossessed at Fort Buford by the appointment of Alvin C. Leigh­
ton, a partner of Hedrick, who compelled them to remove their goods 
and abandon their buildings at a great sacrifice. In their own names 
and that of J. W. Wham and J. W. Marsh they held Fort Stevenson 
until July 4, 187 4, when they were finally removed to make place for 
A. L. Bonnafon, jr., of Philadelphia. Fort Rice they held in their own 
name and that of Henry J. Miller and William Harmon until June 30, 
1874, when James P. Pitts was appointed, whose partner in the enter­
prise was to have been Mr. John Tomlinson, now dead, the brother in­
law of the late Secretary of War. Pitts did not take the position until 
the spring of 1875; Durfee and Peck, or Harmon, their agent, paying 
him a portion of the profits for the privilege of remaining until he took 
the position. 

Fort Sully was held by Durfee & Peck and George H. Durfee until 
July 3, 1874, when John F. Athy, the clerk of General W. C. Babcock, 
surveyor-general of Kansas, who is a brother of General Orville E. Bab­
cock, was appointed, not by the Secretary of War, uut by the President. 
Atby was without means to stock the post, and could not, for this rea­
son, take the position. In about nine months he found parties who 
furnished the means to do so, but Durfee & Peck were obliged to pay 



THE :MANAGEMENT OF THE WAR lJEPARTMENT. V 

the sum of 8750 a quarter, or, iu the whole, $2,250, for the privilege of 
trading during the intervaL It is to be remarked that Surveyor-Gen­
eral Babcock drew up the contract for the pa:yment of this sum, and 
that the mone,y was sent to him and not to Athy. On or about the 5th 
of Septemtwr, 1874, Durfee & Peck, represented by John H. Cllarles, 
were removed a8 traders from the Cheyenne agency by the appointment 
of George \Y. ]\·lt, the order for whose appointment was made by the 
President personally, at the instance of Orville L. Grant. In the sum­
mer of 1874 Durfee & Peck were removed from the Standing Rock 
IlHlian agency by the appointment of J. R. Oasselberry,of Philadelphia, 
OrYil L. Grant being his partner. 

From the foregoing narrative it appears that by the summer of 1874 
this greatest trading-firm of the Upper Missouri were driven from every 
post, and financial ruin sta.red them in the face. They well understood 
that some sinister influence was working their destruction, and, to save 
something from the wreck and to secure their chief creditor, they trans­
ferred to him, Mr. John W. Charles, one of the oldest and most reputa­
ble citizens and Bow the mayor of Sioux City, all their interest in these 
several Army and trading posts. The act of July 26, 1866, prescribes 
that-

Any loyal peroou, a citizen of the Uuibcl Stat ~s, of good moral character, shall be 
permitted to trade with any Indian tribe, upon giving bond to the United States in 
the penal sum of not less than five nor more than ten thousand dollars, with at least 
t"o good snretiPs, to be approved by the superintendent of the district within which 
such person proposes to trade, or by the United States district judge or district attor­
ne:y for the district in which the obligor resides, renewable each year, conditioned that 
such person will faithfully observe all laws and regulations made for the government 
of trade and intercourse with the Indian tribes, and in no respect violate the same.­
(Aet of July 2G, 18G6. Revised Statutes United States, page 3i4, section 2128.) 

In obedience to the provisions of this act, Mr. Charles made immedi-
ate application to the Indian Department, through the several agents 
for license to trade at Cheyenne, Standing Rock, Fort Berthold, Fort 
Peck, Fort Belknap, and Fort Turney, and filed the reqnisite bond in 
each case. The ageut at Cheyenne at once accepted his application and 
the Department of the Interior approved it and sent it back. llow it 
was canceled and G. W. Felt appointed by the President in September, 
1874, bas heretofore been shown. For some reasou l\fr. Charles was 
denied and never receh~ed license to trade at either of the other posts. 
He besieged the Indian Department by letters regarding the matter, 
but received no reply. He came to Washington, called on the Commis­
sioner, inquired why his letters were not answered; he asked if he was 
not entitled to licenses, and why they were not granted. The Commis­
sioner endeavored to evade, but at last replied, "Well, you understand 
that as well as I do. So far as I am concerned, I would grant you a 
license." That was all the explanation he gave. 

In view of the imperative terms of the law, in view of the fact that 
i\1r. Ollarles had complied with its every provision, and in view of the 
fixed determination of the Commissioner to disobey its provisions, it will 
be instructive to inquire into tbe actual cause which defeated Mr. 
Charles's application and ignored his absolute right. Upon his arrival 
in Washington, l\Ir. Charles called upon the President and banded him 
a letter, of which the following is a copy: 

'VASIIINGTON, D. c.,- ' 187 . 
To the PRESIDENT: 

SIR: Regretting very much that circumstances compel me to trouble you with the 
subject-matter of this letter, I only do so because my all is at stake; and as I have 
failed to obtain jnst relief from your subordinates, the President and Congress are the 
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OJ?l:V: tribunals ]eft to wh~ch I can appeal for jnstice, and as this lies within yonr jnris­
thct~on.. I was granted llce~ses to m,tablish trading-posts at certain points on the .Mis­
soun R1ver. Under those licenses I went ou, purchasetl stocks of O'oods erected or 
purchas~d the nec~ssary ~uildings and warehouses, and prepared fur tr~de. While 
~rosecutmg my busmess, without a single charge having been preferred against. me, my 
l~censes were revoked and Mr. Orvil L. Grant was given the sole rig·ht to trade on the 
nver. The law nowhere contemplates that this right of trade shall be made a monop­
oly .. I was and am still willing to withdraw from that country and give up the trade 
prov1ded that Mr. Grant will pay a reasonable price for my buildings and stock o~ 
ha.nd; we to a~ree upon the prices wherever we can, and to leave the prices of all 
thmgs upon whwh we cannot agree to be settled by arbitrators, appointed in the usual 
manner. · 

To s~ch an arrangement I was and am willing to agree, and to break up my business 
and w1thdraw from trade in that country, upon any basis that will not involve my 
total ruin, 
If Mr. Grant, coming in with exclusive powers and privileges, will not do this, then 

I hope and entreat that as a matter of fairness and justice you will order the Secretary 
of the Interior to carry out the law, to renew my licenses, withdraw the interdiction 
.on my trade, and allow me to carry on my business in fair and honorable competition. 

Very respectfully, your obedient servant, 
JOHN H. CHARLES, 

PerTHUM. 

This letter was presented to the President about the 1st of Decem­
ber, 1874. The testimony of Mr. Charles regarding the presentation of 
the letter, and its effect and results, wHl be instructive. It is as follows: 

Q. Did you write that Jetted-A. I did, sir. 
Q. You sent it to the President of the United States ?-A. My impression is that I 

handed it to the President myself; I may have sent it by mail. 
Q. How do you know that he did get it; do you know that it was referred to Orvil 

Grant by the President ?-A. Have you got the envelope that it was in? 
Q. No, sir; I have not.-A. I don't recollect. I went up to see the President; I 

think, however, that I had the letter taken up uy somebody else. 
Q. Do you know that he just referred it to his brother Orvil ~-A. I do not know 

that he did. It is possible that be did; I think he did. In fact, it would be a matter 
that I would expect him to refer to Orvil. 

Q. Did he ever do anything that you know of to save you 1-A. The President? . 
Q. Yes, sir.-A. No, sir; I think not; he never renewed those licenses. 
Q. Mr. Smith, the Commissioner, told you that you could not get them for reasons 

that you knew f-A. Well, be intimated as much as that; if he had the simple saying 
of it--

Q. What were the reasons that you understood 1-A. Well, I inferred that the Presi­
dent ditl not want him to give them. 

Q. Why did be not want to give them ~-A. Well, I suppose, perhaps, be wanted to 
give these agencies to some person else. 

Q. Who were the other persons that he wanted to give them to 1-A. 'Vell, sir, it 
was Bonnafon and Orvil Grant and Casselberry, and perhaps ~fr. Felt. Mr. Felt, per­
haps, had the license at that time. What is the date of that letter ? 

Q. It is a copy of the letter, and I have not dated it.-A. If you have a copy of the 
original letter, the trade for the Cheyenne agency was made by me with Felt, I think, 
in the first of December or the last of November, 1874, but still we bad already spoken 
about it some time before. 

Q. Did you call the attention of the Commissioner of Indian Affairs, Mr. Smith, to 
the fact that the law was imperative that you had a right to trade at Indian posts if 
you furnished bonds and were of good moral character f-A. Well, I talked to him 
about the substance of tllat letter. 

By Mr. ROBBINS : 

Q. Did you tell the President also the substance of that letter in your iuterYiew 
with him '?-A. Yes, sir; Senator Allison was present when the interview took place. 

Q. What did the President say ~-A. Well, be said he had fixed that thing, and was 
not going to change it, and he bit the end off his cigar, as if he didn't like me a bit. 

Q. You said you bad a license for Cheyenne 1-A. Yes, sir; that license came' back 
approved, and the license for Standing Rock had been granted by the agent, but it 
never returned from Washington. 

Q. Was not your license at Cheyenne revoked by telegraph 1-A. I think I got notice 
of it by telegraph. 
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Q. From whom ?-A. I think it came from the agent, through the regular channel. 
Q. What authority bad the agent for doing that f-A. \Vell, it came from the Depart­

ment of the Interior, of course. 
Q. Didn't yon come to \Vashington at once as soon as you got that telegraphic dis­

patch ?-A. \Vell, I didn't acknowledge the receipt of it, and about that time I came 
to Washington. 

Q. And that. was about the time that you came and saw the President 7-A. Yes, sir. 
Q. Had you any interview with General Belknap about this thing at about the same 

time ?-A. I think :Mr. Allison addressed him a note or telegraphed in my behalf, ask­
ing him to assist me in this matter, and he replied by telegraph that it was not in his 
Department; that it belonged to the Department of the Interior; that be could do 
nothing; tbat it was not a matter with which he had anything to do. 

Q. Try to recollect if yon bad a personal interview with General Belknap about 
these matters generaJly-about licenses out there f-A. I called npon General Belknap 
when I was in the city, but this first correspondence was earlier than that. 

Q. Did you call upon General Belknap and discuss this whole question with him, 
and did he not then in general terms say that he was compelled, or that they were 
compelled, to revoke this license by order of the President of the United States ~-A. 
I went up to the \Var Department office, but I think that was later. 

Q. Well, when was jt that he said this thing, if be said it at all f-A. My impression is 
that when I came here and had an interview with the President, it was about the 1st 
of December, 1874, about the time that Mr. Felt was at Cheyenne, invoicing the goods 
at that place. My recollection is that I got here ahead of some of my friends who were 
expected to assist me, and I telegraphed for them; Senator Allison, for instance, for 
one man; and my impression is that I did not go to see General Belknap until in Jan­
ury. 

Q. In January, when you called upon him, what conversation took place between 
you and him ~-A. In January (it must have been along about the 25th of January of 
last year) I called upon him and my impression is that be said the law was clear, and 
that there was not any other way. 

Q. What was not any other way ?-A. That I ought to have a license. 
Q. Did not be tell you that the President himself compelled them to cancel this 

license-didn't he state so to you, roundly ?-A. I think not. 
Q. What did he state about the President ?-A. After he expressed himself that it 

was not in his Department, he did not give much advice. He was not very talkative 
on that subject, aud I do not think he said anything very pointed or of much comfort 
to me. 

Q. W onld it have been a comfort for you to know that the President bad ordered 
these things to be done ?-A. It would have been a sort of satisfaction to know that 
the enemy was so that I could reach him. 

Q. Are you certain that he did not say that it was by order of the President that 
this thing was done f-A. I had understood that, I thinlr, from other sources already. 

Q. Had you understood that from the Interior Department ~-A. Parties that seemed 
to be posted said so, and then my interview with the President satisfied me that what­
ever was done, be had ''fixed that.'' Those are the words be used, "I have fixed that." 
There was something said about Durfee & Peck being bad men for Indiau traders, or 
something to that effect, aud that that nest ought to be rooted out. He said that in 
the conversation. Mr. Allison spoke up and said, "I have known this man for a great 
many years; knew him when I was a boy." 

Q. He gave you a good moral character, did he ?-A. Yes, sir; be did. 
Q. And then you had given bonds, hadn't you '?-A. I had. 
Q. \Vhat was there under the law why you should not have an appointment ?-A. 

That is a question for some of yon lawyers to decide. 
Q. I am extremely anxious for you to recollect what General Belknap did say about 

the direct interference of the President.-A. General Belknap was a personal friend of 
mine and would do anything that he could, consistently, for me, but I think you are 
mistaken about that. I have no recollection about that thing. I remember distinctly 
my going up there and having a. talk with him. 

Q. Did he tell you that he could not help you ?-A. Yes, sir; that he could not help 
me, that it was out of his Department entirely. That was pointed. I think he would 
have done anything be coulcl for me. 

Q. Standing Rock yon did sell out to Orvil Grant and Bonnafon and that crowd?­
A. Yes, sir; just as the terms were. 

Q. Cheyenne you sold out to Mr. Felt ~-A. Yes. 
Q. And at Fort Berthold you could not agree '?-A. No; we made no sale at all. The 

goods were taken the following spring to Fort Benton, by Mr. Marsh. 
Q. In your efforts to be permitted to trade on that river, did you ever offer anybody 

any snm of money to be permitted to trade f-A. Not a cent. 
Q. Did anybody ever demand any sum of money from you for that privilege f-A. No 
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sir; I suppose if I bad taken Orvil Grant in as a partner at the time, I could have gone 
on and traded. 

Q. Did be ask to be taken in as a partner by ~'OU !-A. No, sir; he did not. ·w'e di<l 
not meet in that kind of spirit at all. There was not any room for any pleasant, soci­
able talk on that occasion. 

Q. What was the reason that you were not sociable ?-A. Well, we were aiming to 
get hold of the same chestnut. 

From the foregoing it is evident that it was the President of the 
United States who had ":fixed that tlling," and that it was by his direct 
order that l\fr. Commissioner Smith had purposely and deliberately dis­
regarded and violated the expres~ terms of the statute. \Vas tllere 
any great and overshadowing public necessit~r, was there an,y high 
and patriotic purpose, 'vas there any pure and noble aspiration for the 
general welfare, which induced the President thus to violate the law,. 
thus to bring ruin upon the individu(ll citizen by the arbitrary exercise 
of his influence over subordinates in the Government? From the testi­
mony of Mr. Orvil L. Grant it appears that during the summer of 1874 
his brother, the President of the United States, wrote him a letter in­
forming him that there would be vacancies in the trading-posts at 
Standing Rock, Fort Peck, and Fort Belknap, and possibly also at the 
Cheyenne agency, although of this last he was not positive. 
Armed with this letter be went into the market and bartered his 
power and influence. By it he became the owner of a one­
third interest in the post of StanJing Rock, with J. R. Cassel­
berry and A. L. Bonnafon, Ren., of Philadelphia; never having ad­
\anced a dollar toward the capital until January, 1876, when be put in 
about $2,000, although be had. theretofore drawn out $1,100 on account 
of profits. He became the equal partner of Joseph Leighton at Fort 
Peck, where the capital invested amounted to about $25,000, although 
he .had never invested. a dollar. Having bad the promise of the post­
tradership at Fort Berthold, be withdrew his claims in favor of Ray­
mond, receiving therefor 81,000. At _Fort Belknap he assisted a man 
named Conrad to get the license, although he swears that be bas no 
interest therein. It will thus appear that of tlw posts at which Mr. 
Charles applied for licenses to traue, Cheyenne is in the hands of G. W. 
Felt, a personal appointee of the Presi<leut; that at Stan<ling Rock 
Orvil L. Grant is the owner with Casselberry and Bonuafon ; that Orvil 
L. Grant and Joseph Leighton are the owners at Fort Peck; that Fort 
Berthold. is held by Raymond, wlw bas paid UnTil L. Grant $1,000 to 
permit him to remaiu; that Fort Belkuap is held by Uonrad, whom 
Ord1 L. Grant assisted in securing his appointment. 

Of Fort Turuey we have no record, aud we have heretofore ~Lown 
that A. L. Bonafon, jr., bad been appointed post-trader at Fort Ste­
venson in July, 1874. He is the sou of A. L. Bonuafon, seu., the part­
ner of Orvil L. Grant, at Standing Rock, and recei\·ed ltis appointment 
through Grant's influence. This statement \"rill eualJle this House and 
the country to judge of the moti\·es which induced the President to 
direct the Commissioner of Indian Affairs to disregard. the law, and re­
fuse to give John vV. Charles a license to trade at these Iudiau posts. 
If they be worthy, be will receiYe due commendation; if otherwise, mer­
ited condemnation. From the facts in tlte case, it is not doul>ted by 
your committee that the object in refusing a license to John H. Charles 
at these several posts was to enable the favorites who held them to trade 
unmolested and unern barrassed by any competition whatever. This 
conclusion is fortified by other executive orders and proceeding. 

Prior to January, 1875, the Missouri River was the eastern boun<lary 
of the great Sioux reservatiOn upon which Standing Rock trading-post 
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was situated, and at wlticil Grant, Casselberry, and Bonnafon, sr., 
were the traders. Settlers had located on the eastern bank. At one 
place there was a thriving settlement called Brule Oity, containing a 
sat;r-mill, stores, and sllops, and immediately opposite the Standing 
Rock agency there was another settlement. By executive orders, tile 
first issued January 11, 1875, the second l\farcil16, 1875. and tile third 
J.\Iay 20, 1875; the boundaries of the great Sioux reservation were ex­
tended so as to cover all the eastern bank of tile l\lissotui River, and 
til ere by break up these various settlements, drive out the inhabitants, 
and til us effectively shut off all competition with the favored traders on 
the westeru bauk. In order to sbo"' the effect of tilese orders, your 
committee would refer to the evidence of 0. C. Treadway, pages 45, 46, 
atHl 47 of thf> accompanying testimony; to that of W. A. Burleigh, page 
41; to that of John Lawrence, page 45; to that of General Unster, page 
55; to that of vVilliam Harmon, page 238; and that of C. K. Peck, of 
the firm of Durfee & Peck, pages 54 and 57. 

0. C. Treadway sworn and examined : 
By the CIIAIHl\IAN: 

Question. Where do you reside ?-Answer. Sioux City, Iowa. 
Q. Are you in any way connectecl with post-tradiug '?-A. No, sir. 
Q. Do you know this Upper Missouri River ?-A. Yes, sir. 
Q. Have you had any business up there f-A. Not within the last few years. I used to 

be a trader and jobber on the Upper Missouri River from Yankton up. 
Q. Do you know this great Sioux reservation ~-A. Yes, sir. I know the county pretty 

well from Sioux City to the mouth of the Yellowstone. 
Q. That is au official map, ltutl you see that resen·ation, as it has been extended, 

marked upon it. ·will yon be kind enough to Rtat.e to the committee what was the 
effect of that extension of the reservation to the east bauk of the river on the trading­
posts and military posts f-A. The effect, if it was enforced, would be to make them 
absolutely and unqualifiedly Indian and military trading-posts, without any opposition; 
to drive out everything to the edge of the reservation. That is what we liSed to do 
when I was a trader-choke off every mau that was not within the scope of the law. 

Q. When you were a trader would you have considered it a great advantage to have 
the limits extended so as to drive out all those people ?-A. Yes, sir; there is no doubt 
about its being an advantage. 

Q. How long were you a trader up there 1-A. I was interested up there two or three 
years, away back in 1863 or 1864, or longer. 

Q. When did you cease your trading there ?-A. I ceased my connection with the 
trade on the Upper .Missouri River in the fall of 1864 or 1865. 

Q. At what posts were yon interested ?-A. I was interested at Port Sully, Fort Rice, 
and Fort Union, before Fort Buford was built. 

Q. 'Vt-re you a sutler or an Indian trader ?-A. An Indian tmder; we were sutlers 
at Fort ~nlly for a while, and sutlers at Fort Rice. 

Q. How long have you been iu ·washington ?-A. I came here in the latter part of 
Jauuarv. 

Q. Ai·e you here now representing parties on that Upper Missouri River, as counsel 
for them f-A. I am here on several jobs. 

Q. Do you represent any of those people as counsel ?-A. Yes, sir; I represent peo-
ple on that Upper Missouri River as counsel here. 

Q. Any of theRe post-traders ?-A. No, sir. 
Q. Any of those Indian-post traders ?-A. No, sir. 
Q. You are nor, here with reference to any matters which are before this commit­

tee ?-A. Not that I kuow of; I am here with reference to a matter at Brule City. 
Q. With reference to that extension ?-A. Yes, sir. 
Q. What is the nature of that business ?-A. Well, my claim is a memorial before 

the Indian Committee of this House asking compensation of $200,000 for property 
taken under this executive order. 

Q. Under these executive orders of January, ~farch, and April, 1875 ?-A. This par­
ticular property which I represent was taken under the order of January 11, 1<::!75, and 
the order of Lidngston which followed it. 

Q. The claim made by those white pe0ple driven off under these orders amounts to 
$200,000 ?-A. That is the amonnt of the claim. 

Q. What. is the nature of the claim f-A. The nature of the claim is this: I present 
m~ memorial in uehalf of only two parties, In 18n, if my memory seves me right 
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now, two parties settled upon land opposite to the month of the White River, on the 
east side of the Missouri ; they pre-empted and obtained. patents for three hundred and 
twenty acres of land. They laid off their land into a town. They commenced the build­
ing of a city called Brule City, at the mouth of the White Earth River, on the east 
bank of the Missouri, in anticipation of 'vhat seemed. to them a great commercial point, 
looking toward the Black Hills. They laid off their lots and commenced selling them, 
getting settlers in there and having improvements made. They continued this until 
the time that this executive order c::tme closing them out and stopping everything, 
and they ask, as a result, the damages which they claim have accruP.d to them by the 
seizure, as we say, of onr property. 'Ve call it a seizure because the property has been 
taken possession of, (whether rightfully or wrongfully is another quest.ion,) but it has 
been, we submit, seized, aml the executiYe order and the Indian ord.er of Livingston 
following it settles that question. If it was lawfully seized by the Government, we 
are entitled to our compens:ttion, as it was our property. 

Q. The parties you represent had receiveu patents for these lands and paid for 
them ?-A. Yes, sir. 

Q. Do yon know any other parties except those at Brule City who had paid for their 
lands but bad not received their patents f-A. Yes, sir; Juclge Oliver, our Representa­
tive, conferred with me the other day in reference to an Iowa, man who was trying to 
get his money back for lands he bad purchased in tllis extension, and he could not suc-
ceed. · 

Q. Have you any idea of the amount of money that you would llave to be paid back 
for those lands ~-A. I have not examined that. 

Q. The Lower Brule agency is an Indian agency ?-A. Yes, sir ; and there are sol­
diers kept there also. Brule City is below that. 

Q. Has the effect of that order been to prevent the further growth of that place?­
A. Yes, sir; it has stopped the growth. It is so represented to me by my clients that 
the agent prohibited their making any further improvements in that city, and went so 
far as even to forbid homesteaders from plowing, as it angered the Indians. 

Q. Did be close up all the places of lmsiness in that city where they were selling 
goods f-A. That was what be threatened to do, and I was conferred with as counsel as 
to what course to pursue on that point. vVhether he closed them up or not, I do not 
know. They came to me and mad(j these representations, and I told them they hau 
better acquiesce, for if they got into the clutches of the military or the Indian De­
partment I did not think their property was worth :five cents on a dollar. I told. them 
they had better look out. 

Q. Would the closing up of all business at Brule City lJe advantageous to the Indian 
and post-traders at Lower Brule agency ?-A. Yes, sir; the closing up of tho trade on 
the east bank of the river would be beneficial to all those posts. As we used to travel 
it was about two days' march from where Brule City is now to where Brule agency is 
located. Brule City is about forty miles below the agency, I shoulU judge. 

Q. The next point below that is Fort Randall. How far is that from Brule City?­
A. Fort Randall is on the south side of the river; it is within the reservation. The 
change also enllanced the value of the post-tradership at Fort Randall; it improved 
the trade, of course, all along the Missouri River. The geography of the country is 
such that when you control the Missouri you control all the timber, and when you go 
out back there is no one inclined to go there. 'When you control the Missouri you con­
trol the country. 

W. A. Burleigh sworn and examined, March 15, 1876: 
Q. By the records of the War Department it appears that Durfee & Peck were 

appointed traders at Fort Stevenson, October 6, 1870; resigned January 16, 1872. J. W. 
Wham was appointed January 13, 1872; revocation Juue 2:2, 1872. D. vV. Marsh, ap­
pointed June 21, 1872, and resigned July 3,1874; a,nd A. L. Bonnafon,jr., was appointed 
July 3, 1874, and is the present occupant.-A. So I understand. 

Q. This Fort Stevenson is near the Great Sioux res~rvation f-A. No, sir; it is above 
the reservation. It is near the Arickaree reservation-the Arickarees, Gros Ventres, 
and Mandans. 

Q. Fort Buford is the next. The record shows that Alvin C. Leighton was appointed 
post-trader at Fort Buford on tlle 6th of October, 1870, and. that he is the present occu­
pant. Is it near any Indian reservation ?-A. It is almost surrounded by the Arickaree 
.and the Blackfeet reservation. 

Q. Fort Peck, you say, is a purely Indian reservation '-A. So I understand. 
Q. And Fort Benton is a military reservation ?-A. Yes, sir. 
Q. At Fort Benton, A. E. Holden was appointed post-trader February 21, 1871, and 

be is recorded as having declined the appointment.-A. Wherever one of these posts 
is established upon a river, and the ground is open to settlement on the other side, the 
post-tra(lership is rendered almost worthless in consequence of small traders going in 
from the outside and underselling the post-trader. He sells at profits that would not 
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enable him to live at a post; and that is the case at Fort Benton, I presume.. There 
are several stores there. 

Q. State the nature of the Executive order on that subject.-.A.. In the first place, I 
will state that, under the treaty with the Yanktous, there were four hundred thousand 
acres of land set apart on the east bank of the Missouri River for their pernmnent oc­
cupation, extending about thirty miles up and down the river. Tho river was then 
open for more than one bnndretl miles, on that side of the river, and, with the excep­
tion of a small portion of the Fort Handall reservation, which was vacated by the Gov­
ernment several years ago, the conn try was surveyed. Tl.wre was no other reservation 
until you got up to Crow Creek, about one hundred miles abovr, where there was a small 
reservation for the Sioux and Winnebagoes, but the Winnebagoes afterward moved 
down into Nebraska. The country from there to the 46th parallel, on the east bank 
of the Missouri River, was open to settlement, with exception of the Fort Sully mili­
tary reservation. A considerable portion of this was occuried by homesteaders and 
pre-emptors, who bad gone there, as they bad a right to do by vjrtne of the home­
stcall and pre-emption laws, and settled. For some nnaccouutable reason these parties 
were notified that, by an Executive order, this land bad been set apart-this monstrous 
reservation on the other side of the river, almost oue-thinl of our territory; and when 
we came to look into the thing we found an ExentiYe order issued January 11, 18i5, 
running down from a point here, [indicating on the map,] striking the :i\Iissonri River 
so as to leave an open space between the Yankton reservation and the Sioux reserva­
tion. That order did not cover the ground, anrl on the 16th July, 1875, it took in the 
country opposite the Standing Rock agency, and on May 20, 1875, there was another 
one, which closed up the entire country on the east of the Missouri for a distance 
ranging from ten to thirty miles, and shut everybody out, and the military were sent 
to clear the country. 

Q. What was the effect of that order upon the trading-posts ~-A. The efl'ect of driv­
ing these people out and closing up all those stores, was to give an entire monop­
oly to t.he trading-posts situated on the other side of the river. 

Q. ·would not the effect of the enforcement of these orders be to greatly enhance the 
value of the trading-posts 1-A. Unquestionably. 

Q. What posts were particularly affected by this order ?-A. Forts Ra~dall, Brule, 
Crow Creek not so much. FoPt Sully would uot have been so much, but it would 
have an effect upon it; and Cheyenne River and Standing Rock. Those are about all 
that would be affected by that order. Fort Rice, I should think, would not be affected 
by the order. 

Q. These orders were issued by the President of tho United States ?-A. Yes, sir. 
Q. Are the dates of the several orders there ?-A. Yes, sir; January, 18i5, .~.larch, 

1875, and May, 1875. The first order was the 11th of January, 1875, and the second the 
16th of March, 1875, aud the third, May ~~0, 1875. There is another very pernicious 
effect which "·e have suffered. It has taken all the timber from below the Yankton 
agency for the distance of six or seven hundred miles where we have to run om· boats, 
and it gives the parties controlling these agencies-for we have never bad ;wy diffi­
culty from the military; they have always been kind and courteous-it has had a ten­
dency to make a monopoly of this wood-trade. \Ve have been compelled to pay as 
high as $10 a cord f(>r wood that we ought to have bought for $2.50. 

Q. To whom did the profits of the wood go f-A. I don't know. It is monopolizetl 
by the trader at the post. 

Q. Does he contract for the deliYery of the "·ood to the post ?-A. I don't know that 
he does. That is advertised for~ hnt I mean the wood that is put up by different parties 
who cut steamboat wood on the river. It is to a very considerable extent monopo­
lizetl by those traders at those posts; not exclusively, but to a great extent. 

Q. Then, as I understand it, no white mau can open a store anywhere within lihe 
limits of this reservation '?-.A.. Nowhere within tho limits of the military and India.n 
reservations. 

Q. After the issuing ef these orders in the spring of 11:375, do you know whether par­
ties who bad stores and were trading there were driven out ?-A. I do. 

Q. Will you state by whom f-A. They were onlcretl out by the Indian agen~s, and 
told if they did not go they would take the troops and force them off. 

John Lawrence sworn and examined, l\1arch 15, 1876. 
By the CHAIRMAN : 

Question. You are well acquainted with the Upper Missouri, and know all the posts 
spoken of by Dr. Burleigh here 1-.A.nswer. Yes, sir. 

Q. You have lived there, you say, fifteen yearR? -A. Yes, sir. 
Q. Do you know of these Executive orders having been issued ?-A. Yes, sir; two of 

them, one of the 11th of January, and one of May 20, 1875. 
Q. From your knowledge of that country, what was the effect of those orders f-A. 
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The effeot, of tllat was virtually to drive the citizens ont of that country, with a few 
exceptions. 

Q. ·were there any citizens w·ho had. paid. for their land. in that agency who, never­
theless, bad not received their warrants f-A. Yes, sir; quite a numuer. 

Q. Had some of those citizens stores ?-A. I think one, Mr. Day, had a store at Brule 
Cit,y. 

Q. Tlw effect of tlle order was what ~-A. Mr. Day told me that Mr. Livingston, the 
Inc1ian agent at Crow Creek, was down and undertook to close him up. After that 
order the post-office was abolished, and tlle mail-route leading to Brule City. 

Q. Was the order rigidly enforced ?-A. 0, yes. 
Q. \Vas there an attempt made to enforce it against this Indian woman trader, Mrs. 

Galpin, at Standing Rock ?-A. I understood. so. I do not_ know. She was trading 
when I wastbere last summer. 

Q. \Vell, the effect was to close up all competing stores in that country as against 
the military traders f-A. I do not understand that at these agencies there is a mili­
tary trader. He is an Indian trader, and be supplies the military as well as the Indi­
ans. 

Q. In your judgment, did the order conduce to the sobriety and good of the Ioclians f 
-A. I do not kuow as it has. I know that last summer there were a good many of 
them drunk at Staudiug Rock, or some six miles this sicle of there. That was after 
the order went into effect. 

Q. ·where did they get their liquor 1-A. I think it came from Bismarck; so some 
persons told me. 

George A. Custer S'ivorn and examined .March 29, 1876: 
Q. Do you know anything about the extension of this Great Sioux reservation across 

the east bank of the Missouri River ?-A. Yes, sir. 
Q. That was done by the proclamation of the President in January last year and by 

another proclamation in April ?-A. Yes, sir. 
Q. "What was the effect of that proclamation npon the value of the traderships along 

that river f-A. It greatly enhanced their value by making them a more perfect, monop­
oly, by removing all opposition and rivalry. 

Q. Did it dispossess any people who had acquired title to lands there 1-A. I cannot 
say that it dispossessed people who bad acquired title, because I am not sufficiently 
familiar with the lega.lity of their title, but I know that it dispossessed people who 
claimea that they bad a title, and who, no doubt, but for this, would eventually have 
acquired title. 

vVilliam Harmon sworn and examined April13, 1876: 
Q. Do you recollect when that Great Sioux reservation was extended by proclama­

tion last year f-A. Yes, sir. 
Q. It formerly had extended only to the west bank of the Upper Missouri River; the 

effect of the extension ·was to include both banks of the river in the Great Sioux reser­
vation ?-A. Yes, sir. 

Q. Did it drive out the sutlers from there 1-A. It did. 
Q. Did it prevent all competition with these trading-posts up there ?-A. Yes, sir; it 

stopped every body. 
Q. Do you know where the Lower Brule settlement was f-A. Yes, sir; it was qmte 

a little settlement; it is depopulated uow entirely. There was a little village, a l:>aw­
mill, and stores and shops. 

Q. They could not trade there any longer ?-A. No more than they could on the reg­
ular reservation, because the law says, ''If any man sh<~~ll introduce goods on an Indian 
reservation, they shall be confiscated." 

Q. The osteusiule ground for extending that reservation was to protect Indians from 
the whisky brought in uy illicit trade f-A. So I have understoou. 

Q. Now, what in your judgment has been the effect of that proclamation in that 
respect? Has it accomplished that ouject ?-A. No, sir. 

Q. Has it done any more than to prevent all competition, and increase the profits 
of the traders at those posts ?-A. The Indians get as much whisky as they did before 
the reservation was changed. It has had no effect to stop the whisky traffic at all. 

Q. But it has had the effect to increase the value of the posts '1-A. It naturally 
would. 

Q. Do you know anything of the introduction of contraband goods, whisky, or of 
anything else, from Canada into this country ?-A. No, sir. 

Q. Have you ever heard of it ?-A. No, sir; I never have. 
Q. Standing Rock, then, was the only post a,t which you, yourself, were interested, and 

of which ~'ou have personal knowledge "?-A. Yes, sir; I will state a little further about 
that reservation. It was changed January 11, 1875. Then there was a man trading 
opposite Standing Rock agency, eight miles below; his name was Dillon, and as soon 
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-as they saw the proclamation, there "~ere twenty-five or thirty people in huts opposite 
the agency, and they were going to urive them out. I happened to be clown there. I 
laughed and said, "I could come clown here and sqnat beside yonr agency. The agency 
is off tlw reservation." I told the agent that. SaiU I, "Your agency is uine miles 
above the 46th parallel." Of course, when they found that out they could not do any­
thing with the people, so that it necessitated a,nother proclamation, which was issued 
in March, and which extended the reservation to Bea\'er Creek, about twelve mile 
above the agency. 

Q. Did the final proclamation effectually cut off all competition in thu,t region ~-A. 
There is a piece of land between the Rice reservation and the Standing Rock reserva­
tion called Beaver Creek, that was not included. I believe there have been parties 
trading there this winter. 

Q. But, saving that, it has effectually cut off all competition ?-A. It has effectually 
clor:;ed everybody else out. 

Q. Then the parties who lwl<l the agencies through that Great Sioux reservation are 
sole possesscrs of the trade ~-A. Unless they allow a man to apply for a license under 
the law. 

Q. That is, if the order of the Department is e ;f01·ced, which will not permit the In­
dian agent to issue licenses ~-A. I understand that wituin a, week or so that order has 
been revoked. I don't know that, but pl'eviously, of course, with that order iu force, 
no man coulu get a license, and they ha<l it their own way. 

C. K. Peck sworn and examineu March 15, 1876, page 54: 
Q. These are the only military and Indian posts in which you were interested on 

that river ~-A. Yes, sir. 
Q. Have you any other knowledge as o the reasons you were dispossesseu from all 

these posts, save through the iuilueuce of l\Ir. Orvil Grant ?-A. I have not. 
Q. You attributed your dispossession to his influence, tlid you ?-A. Yes, sir. I was 

in the office of the Commissioner of Iuuian Affairs, and was informed that an order 
had been issued for the revocation of our licenses. I went in to see Secretary Delano 
in regard to it. He said that he knew nothing of the cause of it whatever; that it 
was the order of the President. I agkecl him if there were any charges against the firm 
of Durfee & Peck in his Department, and he said none whatever, that he ever heard 
of. I referred him to the law of Congress which specified that any person of good 
moral character giving bond of $5,000 shall have a license to trade, &c. He simply 
replied that he had no option in the matter; if he diu uot cut off heads when he was 
·Ordered to, his would be cut off. 

Q. And that he had dispossessed you on the order of the President of the United 
.States 1-A. Yes, sir. 

Q. That was the end of your connection, was it, on that river f-A. Yes, sir. I asked 
for an extension for a certain time of the order, that it might not be put into effect at 
once. The spring trade was all over, and the summer trade, of course, at these Indian 
posts, is comparatively light. It was only two or three mouths before our license 
would expire. He said he would see the President in regard to that point. I saw him 
.again. It was allowed to go in that way until the licenses expired by limitation. I 
may as well explain, in connection with that, that I made a conditional sale after that, 
during the time that the licenses were to expire. I was aware that such an order was 
going to be issued, and before th'~ expiration of the licenses I made a sale to John H. 
Charles, of Sioux City, of our interest, presuming possibly that he could obtain tlt 

license. It was a conditional sale. Charles nmde every effPrt to obtain a license. He 
entered into a contract, and had it in writing, I think, with Bonuafon & Co., or Bounafou 
aml Orvil Grant; and, in fact, Orvil Grant was in Sioux City to see him iu regard to 
the sale, taking the stock, as I understood him, at cost, and the buildings at great ue­
preciation. The sale, however, was never consummated in that form; .Mr. Charles, of 
-<Jourse, was not able to get his licenses, and the property reverted to us again, and we 
had to make the best disposition we could of it. 

Q. Did you have to sacrifice largely on it 1-A. Yes, sir; we bad to sacrifice largely 
·OU it. 

Page 57: 
Q. Do you know the Great Sioux reservation ~-A. Yes, sir. 
Q. Was Stanuing Rock near the Great Sioux reservation ?-A. It was on it. 
Q. What other posts were on the Great Sioux reservation ?-A. Cheyenne. 
Q. You know of at least two proclamations of the President of the United Sta,tes, 

one issued last January and one in the spring of this last year, after Orvil Grant, Bon­
nafon, and Casselberry became the traders up there, or at least controlled the river~­
A. Yes, sir. 

Q. What was the effect of these proclamations of the President of the United States? 
Was it to extend the boundary of the Great Sioux reservation across the east bank of 
:the Mhlsonri Rived-A. Yes, sir. 
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Q. What was the effect of that? Was it to drive off all white people from there?-
A. Yes, sir; to stop the business and trade. 

Q. Did it greatly enhance the value of these posts ?-A. Most assuredly. 
Q. Did it subserve any good purpose that you know of f-A. Not to my knowledge. 
Q. It prevented all competition with the traders who were within the reservation f-

A. It did; yes, sir. 
Q. What increase in the price of wood for your boats did that make to you river­

men? What were the ordinary prices before that, when you bad competition there, 
and since ?--A. I don't know that I can state that. 

Q. What average price did you pay for wood during the last season in tradin& on 
that river f I mean a.long in the Sioux reservation.-A. I should say three and a nalf 
to five dollars. 

Q. That is during this last yead-A. Yes, sir. 
Q. I ask that question because Dr. Burleigh stated in his evidence that iii cost them 

about eight dollars a cord.-A. No, sir; not along there. I don't tllink it did, at least. 
Q. Did the extension of this reserYation increase the price of timber to you f-A. It 

naturally had that effect, because parties who had been there and were doing a 
sort of trade themselves would at the same time put up wood for sale to boats, and of 
course they were unable to do any business on the opposite side of the river, and as a 
consequence were not justified in remaining to put up wood alone. 

Q. Do you know Lower Brul6 City?-A. I do. 
Q. What was the effect of this proclamation upon that town ?-A. It broke up the 

parties interested entirely. 
Q. Closed their places of business and broke up the town f-A. Yes, sir. 
Q. ·were there settlers on the east side of the riyer who were driven from their homes 

by this proclamation ?-A. I think there were. 
Q. Do you know tlle reasons which induced the issuing of tllis proclamation f-A. It 

was generally understood up there that it was done at the instance of Orvil Grant to 
stop trading ·which bad started opposite Standing Rock. 

Q. To close out that opposition f-A. Yes, sir. 
Q. Did it have that effect f-A. Most assuredly. 
Q. Yon have said that the profits at Standing Rock when the business was econom­

ically and carefully managed would be about $10,000 a yearf-A, Yes, sir; I think that 
would be about a fair estimate. 

Q. Have you any idea what would be the increased value of the business at that 
point by the enforcement of this executive order of the Presirlent of the United States f­
A. There had been no post started opposite Standing Rock until after Orvil Grant 
went there. Parties there, who were disaftected, started across the river. They knew 
the Indians and knew the trade, and could talk to the Indians themselves, and of 
course were able to do business. 

Q. Would those establishments have materially decreased the Yalue of the Standing 
Rock posts ?-A. Yes, sir; it would have done away with all profits as far as new 
traders were concerned. That would be my impression. 

Although the ostensible and alleged object of these several executive 
orders extending the boundaries of the Great Sioux reser\ation so as to 
include the east bank was the ''suppression of the liquor-traffic with 
the Indians on the Missouri River," yet the rP-al effect and necessary 
result of the same is gathered from the foreg·oing testimony of witnesses 
"ho knew whereof they were speaking. It was to drive off all the set­
tlers from the east bank of the river, to break up and destroy thriving 
settlements, and make the Government justly liable to claims amount­
ing to hundreds of thousands of dollars in damages done to property 
and yested interests, and, oYer and above all, to remove and 8uppress all 
competition on the part of the settlers and traders on the eastern bank 
with those fa\orites of the President who were interested in the several 
trading-posts on the western bank. Every witness, save one, whose 
testimony was given before your committee on this subject agrees in 
these gPneral conelusions; aud they generally express the opinion that 
the extension of the boundaries of the reservation did not conduce to 
the greater sobriet.y of the Indians; that it failed to accomplish that ob­
ject, if indeed it was the real, and not merely the ostensible, oue. The 
only evidence given before _\our committee which differs from the fore­
going is that of Henr;y S. Parkin:·, "llich appears on page 250 of the 
testimony, as follows: 
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Q. Do you remember when the proclamation was issued extending the Great Sioux 
reservation eastward ?-A. Yes, sir. 

Q. The first proclamation was last January a year, was it not ?-A. Yes, sir. 
Q. That still left an opposition to you below Standing Rock ?-A. Yes, sir. 
Q. Then there was another proclamation, issued last May, was there not f-A. I think 

it was in March. 
Q. Did that last proclamation cut off that opposition ?-A. Yes, sir. 
~· So you have no opposition, then, that that proclamation could reach ?-A. No, sir; 

except as I have stated. 
Q. The opposition at Beaver Creek is lower down ~-A. Ko; it is above. 
Q. It was not covered, then, by the extension of the Sioux reservation f-A. No, sir. 
Q. It is twelve miles above you f-A. Yes, sir. 
Q. If those proclamations bad not been issued, your profits woula have been still less 

than they have been, would they not ?-A. Possibly. That proclamation was not issued 
in our interest. Neither do I think that the parties whom I represent had much to do 
with it. The commanding officer at Standing Rock came to me and told me that he 
had written a letter stating that the reservation ought to be extended, for these reasons: 
in the firs~ place, the agency buildings were not on t.he reservation; there had been a 
saloon where whisky had been sold right in the middle of the Yanktonnais camp. He 
said this was all wrong, and be said he had written to have the reservation extended, 
and after the proclamation came out be came to me and said, "I got this done," and 
took to himself the credit of getting it done, and said that it was a good thiug and a 
proper thing to be done, and I concurred with him that it was. 

Q. Then you think the proclamation was issued in order to benefit the morals of the 
Indians and the people up there f-A. I think it was entirely. 

Q. The incidental advantage, however, was to the trading-posts f-A. Well, it natu­
rally came that way, but there was nothing done on our part. 

Q. Nothing that you know off-A. Nothing to extend the reservation, except stating 
that it would be a good thing, and the commanding officer at Standing Rock told me 
that he bad it clone, and not only told m~, but told other officers of the post; spoke of 
it as a move that he made to better tlH:J condition of the Indians, so as to shut out the 
whisky-shops, and make the builuings on the reservation. 

Q. Has tllere been greater sobriety since the extension of the reservation than for­
merly '?-A. I tbiuk there is; at all events there has been no killing done since, from 
the eftf.cts of whisky. 

Q. There has been less whisky sold, has there ?-A. There bas been none sold on the 
reservation. The nearest place is twelve or :fifteen miles off, at Beaver Creek. 

"'\Vhen it is stated that this witnesf' has charge of the trading-post at 
Stauding Hock, being the agent of Orvil L. Graut, Bonnafon, and Cas­
selberry, it is not surprising that ids conclusions regarding the effects 
of tile executive orders differ materially from those of the other wit­
nesses. We leave this House and the country to judge upon the evi­
dence as given whether said orders were issued from philanthropic 
moti \ .. es toward the Indians. If so, it is an anomaly iu our affairs that 
the interests, especially the moral interests, of the Indhn has been 
cared for, to the subversion and destruction of the vested rights and 
privileges of the whites. While it is to be regretted that so great a 
number, and so many of thew, have been destroyed by these executive 
orders, there may be compensation in the reflection that the profits and 
emoluments of the Indian traders within the extended limits of the res­
en .. ation have been greatly enhanced and increased. With this recital 
of executive disobedience to law, and direct interposition of authority 
for the purpose of advancing the interests and increasing the fortunes 
of favorites and relatives at the expense of the people generally, we 
would dismiss this subject of posts and lndiau traderships, save that 
there is still one case remaiuing so glaring in its wrong and so naked in 
its iniquity that justice demands of us a brief statemeut of the fact~. 

In 1867, J. E. Barrow, of Saint Louis, had seut a large stock of good::, 
to New Mexico. Finding no market for them be applied for a post­
tradership at Fort Union, in that Territory. President Grant was then 

• General of the Army, and had the power of appointment. Findiug diffi­
culty in securing the place, Barrow applied to W. D. vV. Bernard, the 
brother-in-law of John 0. Dent, t.he eldest brother-in-law of Generat 
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Grant, who agreed to aid him on condition that he would give him one­
third of the profits; whereupon, Barrow agreeing thereto, Bernard wrote 
General Grant a letter stating that Barrow was to give him one-third of 
the profits annually for his influence iu getting him the place. After a 
month or six weeks Barrow was appointed. What happened sul>se­
.quently is stated so clearly and succinctl,y by Barrow that we insert his 
.evidence, (pages 137 and 138,) as follows: 

MARCil 28, 1876. 
J. E. J3AJUWW sworn and examined. 

~Q. Go,on and state all the facts.-A. After getting the appointment I removed my 
.goods from Las Vegas, where I bad them, to Fort Union, in the winter of 1867-'8, built 
.my bouse, and opened my goods for sale. Mr. Moore was at the same time, also, sutler 
there. After beiug there some eight months, I was removed while I was absent at Saint 
Louis. _Mr. Bernard, in the mean time, was out there, and proposed to take his share 
of the .profits and stay in the bouse, which be did for some time. After I went to Saint 
Louis, in the fall .of 1868, without any notification wbatever I received a dispatch from 
my clerk, stating that my permit was re-voke<l, and that Mr. Bernard was appointed in 
my place. I bad a large stock of goods on hand, probably fifty or sixty thousand 
.dollars' worth; my buildings cost me several thousand dollars. It was a thing unex­
pected to me, and placed me in a very peculiar situation, as I owed many thousand 
dollars at Saint Louis, to my creditors. I did not know what to do to give them satis­
faction. I tried to make arrangements to sell out; I did not know whom to sell to; I 
.could not take the goods away, as they were not adapted for any other place than a 
-sutler's store. I then met Mr. Dent; Bernard bad telegraphed Dent to see me, and to 
arrange about buying the stock of goods. I was not disposed to let Bernard have any­
·thing to do with it. He was considered a profligate and a man of very reckless habits, 
and a spendthrift. l took Mr. Dent down with me to the fort, and when I got there 
Bernard bad charge of everything. I made the sale there to him, and went to Saint 
Louis to consummate it, and after I got there he refused to accede to the terms that be 
had made at the fort. 

Q. 1Who refused ~-A . . Mr. Dent; but after two or three weeks I had to accept his 
-own terms, which subjected me to a loss on the debts I bad out there of $16,000 or 
$18,000, and a loss on my good.s .of between $30,000 and $40,000. 

Q. You sold out then to John .C. Dent '-A. Yes, sir. 
Q. He was the brother-in-law of the President 1-A. Yes, sir. There was at least 

$16,000 or-$17,000 of .debts owing me there, and I sold out to Dent at a loss of $25,000 
or $30,000. · 

Q. What were your totallcsses in the operation ~-A. Between $30,000 and $40,000. 
I sold on long eredit, and compromised with my creditors at 50 cents on the dollar. 

Q. When you were supplanted by Bernard did you make any efforts to be retained '?­
A. I wrote to General Grant and told him the facts of the case, but got no answer from 
him. 

Q. What did ,you tell him 1-A. I told him that Mr. Bernard was a profligate, that 
he bad got my things in his .hands out there, that he bad no money and no credit, and 
I was afraid to let him have charge of them, and of course I preferred to sell out to Mr. 
Dent or some one else and save myself. 

Q. You received no replyJrom the President, who was then General oftheArmies 1-
A. No, sir. · 

Q. In the letter which yon sent to Genera,l Grant, making application for the post­
it was written by:Bernard .in the first place, and in thai all the terms of your agree­
ment were fully set forth:1-A. ¥es, sir. 

Q. That in case you were appointed Bernard was to have one-third of the profits ~­
A. Yes, sir. 

Q. Was he to put any capital in 1-A. No, sir. 
Q. ·what was he to have that one-third of the profits for f-A. For his influence with 

General Grant in obtaining the appointment for me. I knew nothing of Mr. Bernard 
only what I bad beard-th.at he bad been intimate with him, been drunk with him, 
given him a horse, and all that kind of thing, and I concluded I would apply to him 
for my permit. 

Q. Bernard, you say, is marrit>Cl to a sister of John C. Dent ~-A.. No, sir; Dent and 
Bernard married sisters. 

Q. So that Bernard is not a brot.ber-in-law of the President '-A. No, sir; be is a 
brother-in-law of John C .. Dent. .Bernard was appointed in my place, and then Dent 
was afterward appointed, ancl ,Bernard was then appointed inspector of banks in l:;aint 
Louis, which he is now. He is bank-examiner there. 

Q. Has his character improved any since then ~-A. I do not know. Gentlemen of 
Saint Louis will be apt to. know better than I; they have seen him for years, and know 
his reputation. , lie is considered a profligate and a mau of reckless habits. 
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vVe leave the House and the countrv to form their own conclusion 
upon the facts as stated. They are unchallenged and uncontradicted. 
We present them as corroborative testimony of all that is charged in 
this report touching the unfailing willingness of the President to serve 
his friends. To those who question it we commend a careful perusal of 
the whole of the testimony of Barrow, as it appears on pages 136 to 
14± inclusive. 

THE CLAIM OF 'I.' HE KENTUCKY CENTRAL RAILROAD COJ.YIP ANY .AGAINST 
THE GOVERNMENT, .AND THE RELATION OF THE RON. GEORGE H. 
PENDLE'l'ON THERETO. 

The charge made before your committee was that George H. Pendle­
ton bad corruptly used money in the prosecution and collection of a 
claim, in the War Department, of the Kentucky Central Railroad 
against the Government, which was brought to the notice of the com­
mittee, not by the testimony of any witness, or the order of the House, 
but by rumors published and circulated in the newspapers. 

1\Ir. Pendleton promptly offered himself for examination, anu testified 
in the most direct, explicit, and comprehensive manner that no corrupt 
or improper means had been used in the prosecution and collection of 
the claim. 1\fany witnesses were examined, embracing· the officers and 
clerks of the Kentucky Central Railroad, the owners of the road and 
claim, the newspaper correspondents and those who circulated the 
rumor, the persons with whom it was said to have originated, the offi­
cers of the banks in New York and Cincinnati, and every person sug­
gested to the committee as likely to have knowledge or information 
bearing on the case whose presence could be secured. 
· Their testimony not only did not impair in the least degree the force 

-of George H. Pendleton's statement, but did, in every particular, abso­
lutely verify and confirm it. 

As bearing upon the charge against l\ir. Pendleton, your committee 
examined fully into the origin, nature, and merits of the claim of said 
railroad against the Government; examined General William 1\IcKee 
Dnnn, Judge-Ad\o·cate-General of the Army, who passed upon the claim 
and recommended its payment, and they find that said claim was just 
and Yalid, and fully established by the clearest testimony. 

Your committee believe that, in the absence of all fraud, the Govern­
ment or the public have no interest in the question of compensation 
paid by the railroad company to 1\Ir. Pendleton; but as the amount paid 
to him has been a subject of much public comment, the committee deem 
it but right to say that 1\Ir. Pendleton freely stated to them the amount 
he was to receive, and that the proof was clear that every person inter­
ested in and owuing said railroad fully understood and approved the 
contract with Mr. Pendleton for his contingent compensation in the 
~ollection of said claim, and that all of saicl owners were then and are 
now fully satisfied with it, and cordially approve the final settlement of 
the claim nuder it. 

l\Ir. Pendleton is, therefore, in the opinion of your committee, fully 
exonerated from all charges against him. 

CHARGES AGAINST GENERAL 0. E. BABCOCK. 

As incidental to their investigation, your committee were called upon 
to examine charges against General 0. E. Babcock touching his rela­
tion to and participation in the frauds committerl by the " whisky ring" 
.at Saint Louis. 

H. Rep. 799--n 
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All the testimony in relation thereto is herewith submitted, and as 
the case has been passed on by a jury, your committee do not feel them­
selves called upon to express any other judgment than to say that their 
conclusions do not differ from w bat seems to be the general popular 
verdict. 

CONTRACTS WITH COWLES & BREG.A. FOR THE EXTER}IIN.A.TION OF 
:i\IOTHS IN ARMY CLOTHIXG. 

Your committee deem it proper to refer to the facts deYeloped in the 
matter of what is known as "Cowles & Co.'s process fo!.' preservation 
of Army clothing and equipage.~' 

It appears that from the 15th of Jnne, 1871, to the close of the fiscal 
year ending June 30 1876, there was expende<l in the use and appli­
cation of said process the sum of $489,0-!0.07. That after the process 
had been adopted and for some time in use, the Secretary of 'Var eli· 
rected its discontinuance, which order "as, however, revoked. That in 
the Army appropriation bill for the fiscal year commencing July 1,1875, 
the following appropriation is found: 

For purchase and mannfacbre of clothing and camp and garrison equipage, and for 
preserving and repacking stock of clotlling and ca,mp and garrison equipage, and mate­
rials on hand at the Philadelphia, Jeffersonville, and other depots of the Qnartermas- , 
ter's Department, one million four hnndred and fifty thousand dollars: Provided, That 
no part of tllis sum shall be paid for the use of any patent. process for the preservation 
of cloth from moth or mildew. 

It also appears that the pro\iso in this section was specially intended 
by Congress to stop the use of the said Cowles & Co.'s process, though so 
worded as to exclude from use all patented processes, of which this swa 
one. General J\1. C. J\leigs, Quartermaster-General, recognizing the plain 
obligations imposed by this act of Congress, refused to apply any por­
tion of the appropriation to the purchase, use, or application of this 
process, but upon the 1st day of June, 1875, General 1\leigs was tem­
porarily relieved by General Rufus Ingalls, who on that day assumed 
the duties of the office, as Acting Quartermaster-General, and on that 
day there was filed in his office the application of Cowles & Co. for the 
payment to them of $3D,0±0.07, for the use or application of their pro­
cess to the clothing and equipage of the United 1:3tates Army. This 
request was referred by General Ingalls to the Secretary of War, and 
b.v him referred to the Attorney-General of the United States, Hon. 
Edwards Pierrepont, who upon the 25th day of August, 1875, submitted, 
for the guidance of the Department, the following singular opinion, 
which, because of the subtle distinctions drawn, as well as the anoma­
lous conclusion reached, deserves, and will doubtless receiYe, no small 
amount of attention at· the hands of the legal profession tbrougllout 
the country: 

OPINION OF THE ATTORNEY GENERAL. 

Hon. \V. W. BELKNAP, Secretm·y of War: 

DEPARDIE:-;T OF JTJSTICE, 
Wa shington, D. C., August 25, 1875. 

Sm: I have considered the question proposed in a letter from l\fr. H. T. Crosby, chief 
clerk of your Department., dated the 30th ultimo, which was accompanied by a communi­
cation from Messrs. George A. Cowles & Co., of Philadelphia, and other papers, touching 
the preservation of Army clothing by what is known as the Cowles process. 'l'he 
question put is, ''Whether or not the appropriation for clothing for the present fiscal 
year (18 Stat., 454) can he legally used in applying this process to the preservation of 
.A.rmy clothing~'' 

Tllat appropriation is in the following terms: "For purchase and manufacture of 
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·clothing and camp and garrison equipage, and for preserving and repackin~ stock of 
clothing and camp and garrison equipage, and materials on hand at the Philadelphia, 
Jeffersonville, and other depots of the Quartermaster's Department, one million four 
hundred and fifty thousand dollars : Provided, That no part of this sum shall be paid 
for the use of any patent process for the preservation of cloth from moth or mildew." 

The above question is understood. to arise on the proviso just quoted, and it involves 
the inquiry as to the effect of the latter upon expenditures for one of the objects enu­
merated in the appropriation, viz, for "preserving" the stock of clothing on band. 
That the proviso prohibits the payment of any part of the sum appropriated "for the 
use of any patent process" for the object mentioned is very clear, but with its prohib­
itory operation seems to end. 

It does not forbid the application of any patent process to the preservation of the 
clothing where the use of the process may be obtained without paying therefor or in­
ct Trin.5 any obligation to pay therefor. 

Accordingly, if the use of Cowles's process can be bad without charge, directly or 
indirectly, or without incurring any obligation to pay for such use, I think the appro­
priation in question may be legally employed in applying the same (i.e., in paying for 
the mere labor necessary to apply the same) to the preserYation of Army clothing. 

Here is the plainest of congressional statutes, the object of which 
was well known to e'ery one, enacted for tlJe expressed purpose of pro­
tecting the Treasury from what Uongress deemed waste and pillage, so 
understood and regarded by tlJe Quartermaster-General, (General .Meigs, 
. ee page 459 of tlle testimony,) openly defieu, and the Department mak­
ing the <lisbursement of the money, in the face and in <lirect violation 
of the law, pleads the opinion of the Attorney-General as its authority 
in the premises. WlJether the opinion illustrates in the late Attorney­
General, the legal adviser of the Administration, a greater fitness for 
correctly construing and expounding the law, or for disco\ering methods 
for its evasion or open violation, your committee will not undertake to 
determine. Of one thing, however, there can be no doubt, "Viz: Had 
the country, &t that juncture, not been deprived of the services of its 
Quartermaster-General, (General 1\Ieigs,) and tlJe duties of his office 
deYolved upon General Ingalls, this infraction of the law would not 
have occurred, nor the Trea ury been depleted of $39,04:0.07. Whether 
the responsibility for this lligh-handed action rests with the tllen 
Attorney-General or the Acting Quartermaster-General, or is to be 
sllared by both those officials, it is not necessary and may not be proper 
for us to determine. The transaction itself must stand as irrefutable 
proof of a laxity of administration and disregard of the limitations of 
law, meriting the severest censure of all right-thinking men. 

The following is the bank-account of Cowles & Co. during a part of 
tlle time of their contract -with the GoYernment: 

Amount collected by Fant, Wa shington cf· Co., agent of G. A. Cowlel3 <)· Co., between February 
or March, 1b72, to July or August, 1874. 

From the Army, Navy, and Onlnance Departments ... _ ..... _ .....•...... $403,875 00 

Distrilmted. as follows: 
G. A. Cowles & Co., manager, expense-account ... __ ........ __ ......... _. 
G. A. Cowles & Co., Army account ....... ··--· · ...... ·-·--··---·· ..... . 
G. A. Cowles & Co., individual account.··---· .................... ···--· 
George \V. Brega, individual account ...................... _ ........... . 
L. H. Bacon, of Hartford, Conn ..... _ ... _ ....... _ ... ___ ...• _ ...... _ •...• 
Victor Vierow, of Philadelphia .................•. _ .............. _ .....• 
Donn Piatt ........ __ ... _ . __ .. , ......... __ ... - _ ......... - ........ -.- .. . 
Commissions to Fant, \Vas!Jington & Co., 1 per ceu t ....... _ ...... _ ... _ .• 

41,374 18 
63,525 10 
92 570 99 
92:570 99 
57,934 26 
28,967 13 
22, 9:H 35 
3,998 00 

Making the total amount received from the Government........... 403,875 00 

From which it appears that the sum of $294,877.54 were the profits 
r·ealized by the parties engaged in this questionable contract, out of an 
aggregate appropriation of $403,875. Their insatiable rapacity is hown 
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by their subsequent demand for the additional sum of $39,0±0.07, which 
they obtained under the opinion of the late Attorney-General, abo\e 
cited. 

STA.TE::.\IENT OF HON. B. H. BRISTOW. ' 

In the matter of the claim of John A. Thompson & Co., for $108,750, 
against the Government, and the relations of the Hon, B. H. Bristow, 
late Secretary of the Treasury, thereto, it ha\ing been charged in the 
public press that said claim was fraudulent, and that the Ron. B. H. 
Bristow was corruptly interested therein, be asked permission of your 
committee to make a statement in relation thereto; which appears on 
pages 469 to 473, inclusive, of the testimony. 

Without designing to express an opinion as to the validity of the 
claim itself, regarding which there was no testimony before us, your 
committee take pleasure in expressing their opinion that the conduct 
of Mr. Bristow in relation thereto was just and honorable, affording no 
grounds for the strictures upon it contained in the newspaper publica­
cations. 

CHARGES AGAINST HON. :i.\IICHAEL C. KERR, SPEAKER OF THE HOUSE. 

Your committee have deemed it proper to republish, with the testi­
mony in the case, all the proceedings bad before and by them relating 
to the charges against the Speaker of this House. Their report thereon 
was adopted unanimously by the House and bas received the approval 
of the country. To it nothing may be added. A faithful and honored 
public servant, under its unchallenged conclusions, stands relieved of a 
base and unfounded charge, conceived in iniquity, and attempted to be 
sustained by unblushing perjury. 

CONCLUSI ON. 

The fact that the managers of the impeachment deemed it advisable 
that the testimony relating to the charges against \Villiam W. Belknap, 
late Secretary of War, should not appear until the trial was concluded, 
caused delay in the publication of all the testimony taken before your 
committee, and makes it impossible, in these closing hours of the session, 
to report as fully upon all the subjects examined by them as their 
importance demands. ...._1\n examination of the testimony accompanying 
this report will disclose matters of gra\e importance, showing malfeas­
ance, oppression, and negligence in the discharge of official duty on 
the part of the War Department, other than those specially referred to 
and discussed in this report. We present all the facts developed in the 
progress of our in\estigation, trusting that they, by their inherent force,. 
will, in the unbiassed judgment of this House and of the country, amply 
sustain the criticisms herein pronounced upon delinquent and faithless 
officials. 

HIESTER CLYMER. 
W~I. J\1. ROBBINS. 
JOS. C. S. BLACKBUHN. 



VIEWS OF THE :M~INORITY. 

I find myself unable to concur in the report of the Committee on Ex­
penditures in the War Department in many of thejr conclusions, and 
beg leave to submit the following as my views in relation to some of the· 
matters under in-vestigation by that committee. I shall have nothing 
whatever to say in regard to the resolutions presented to the House in 
the matter of the impeachment of \Villiam W. Belkna.p, late Secretary 
of 1Var, nor of his impeachment by the House and his trial by the Sen­
ate. Everything pertaining to that impeachment and trial has passed 
into history, and I shall not in a single line or sentence attempt to revive 
it. I find no reason, either, to complain of the severe strictures of the 
committee upon the conduct of those parties who are shown by the tes­
timony to have been guilty of bartering their influence, or pretended 
jnfluence, with the late Secretary of vVar in procuring appointments tO· 
post-traderships, receiving for such influence compensation in money. 

I do desire, however, to call attention to the fact that these transac­
tions were confined mainly to two persons, to wit., General J. l\L Hedrick 
and General E. W. Hice; and that, as shown by the report of the com­
mittee, they had received, from 1870 to the date of the in\estigation, in 
the aggregate, the sum of about thirty-six thousand dollars; they had re­
ceived this sum of money from about ten post-traderships in varion" 
parts of the country. During the investigation great numbers of wit­
nesses were brought to Washington from our entire western border, 
from Texas to British America. The same transaction was proven a 
greet number of times. The country was informed, through the press, 
that there bad been a general sale of the military trading-posts in the 
West; that almost every post-trader held his place by purchase, either· 
directly or indirectly, from the late Secretary of 1Var, or from some one 
in his interest; but when the testimony comes to be analyzed, there are, 
in fact, not more than ten of the military posts, out of more than two 
hundred at which traders were appointed by the late Secretary of \Var 
under the law of 1870, that ha-ve been the subject of barter-enough, 
however, to bring a great shame upon the country and disgrace upon 
the Department. I am satisfied, however, that everything was un­
earthed that was to the discredit of the Department in the direction 
indicated; and while the result is a scandal, yet it is not what might 
have been expected from the giviugs out of the committee and the press 
during the investigation. 

I come next to a matter upon which the committee bas dwelt at great 
length, and evidently with peculiar satisfaction. It appears from the 
te~timony that some time prior to January, 1874, Or-vil Gr:1nt, brother· 
of the President, expressed a desire to obtain an appointment as post­
trader, or as Indian trader, at some post in the \Vest. At that time­
almost the entire Indian as well aB military trading-posts on the Upper 
Missouri were held and operated by a firm known as Durfee & Peck,. 
who -were engaged in transportation on the Upper .Missouri, as well as 
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trading with the Indians and supplying the soldiers at different military 
posts in that portion of the country. It appears from a letter that Orvil 
Grant testifies to having received from his brother that he was informed 
by the President some time in January, 1874, that certain Indian and 
military posts on the Upper l\lissonri, then held by Durfee & Peck, were 
likely to become vacant; that in pursuance of this information 1\-Ir. Orvil 
Grant came to \Vashington, made application to the Commissioner of 
Indian Affairs for and obtained the Indian traderships at Fort Peck 
.and at Standing Rock for parties who agreed to give him an interest in 
ihe same, be making in one case a small investment, and agreeing, as 
be testifies, to pay the interest upon one-third of the capital invested and 
to receive one-third of the profits. In the other case it does not appear 
that he made any investment of money whatever, but was to receive a 
share of the profits, equal to one-third, for hav-ing procured the post. It 
also appears that he obtaine<l about the same time from the War 
Department a military trading-post at Fort Berthold, wllich he after­
ward sold out to one Raymond for the sum of $1,000. It is to be 
remarked here, however, that 1\Ir. Grant testifies that he had no idea 
'\\hatever that either the President or the Secretary of "\Yar had any 
knowledge that he obtained any sum of money from Raymond for the 
.post. 

This is the extent, so far as the testimony shows, of Orvil Grant's 
interest either in post or Indian traderships on the Upper 1\lissouri. 
The committee seek to show, and <lo charge, that the President of the 
United States was guilty of some great wrong in favoring his brother's 
appointment to these '\"arious traderships, and, in furtherance of the 
idea, they procee(l to claim that for the purpose of enhancing the value 
of the trading-posts at Standing Rock and Fort Peck the great Sioux 
resen·ation was extended upon the east side of the :l\lissonri Ri••er, so as to 
·destroy and drive out all competition with these posts. This attempt 
-on the part of the committee seems, in the face of the fact that this ex­
tension was made in direct obedience to the expressed wishes and desires 
of the Commissioner of Indian Affairs, as well as those in immediate 
.charge of the reservation abo\e spoken of, as far-fetched. 

In this connection I desire to present to the House and the country 
the following letter from the Commissioner of Indian Afl'airs, addressed 
to the Secretary of the Interior, dated January 8, 1875: 

D EPART;\IENT OF THE INTERIOR , 
OFFICE OF INDIAN AFFAIRS, 

Washington, D. C., January i:l , 1875. 
SIR: I have the honor to recommend that the President be requested to issue an order 

withdrawing from sale and setting apart, for Indian purposes, a tract of country, in the 
Territory of Dakota, lying within the following-described boundaries, viz: Commencing on 
the east bank of the Missouri River where the forty-sixth parallel of north latitude crosses 
the same ; thence east with said paraliel of latitude to the ninety-ninth degree of west long­
itude; thence south with said degree of long1tude to the east bank of the Missouri River; 
thence up and with the east bank of said river to the place of beginning; the same being 
-deemeJ necessary for the suppression of the liquor traffic with the Indians upon the .Missouri 
River. 

Very respectfully, your obeJient servant, 

Hon. SECRETARY OF THE INTER lOR. 

E. P. S11ITH, 
Commis.~ioner. 

On the 9th of January the letter of_ Commissioner Smith is forwarded 
bv the Secretary of the Interior to the President of the United States, 
_";h.o on the 11th day of January makes the following order : 
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EXECUTIVE MANSION, 
January II, 1675. 

It is hereby ordered that the tract of country in the Territory of Dakota, lying within the 
followinO'·described boundaries, viz: Commencing oa the east bank of the Missouri River, 
where the 46th parallel of north latitude crosses the same; thence ea~t with said parallel of 
latitude to the 99th degree of west longitude; thence south with said degree of longitude to 
the east bank of the Missomi River ; thence up and with the east bank of said river to the 
place of beginning, be, and the same hereby is, withdrawn from sale and set apart for the 
use of the several tribes of Sioux Indians, as an addition to their present reservation in said 
Territory. 

U. S. GRANT. 

And on the 13th of March, 1875, l\Ir. Smith, the Commissioner of In­
dian Affairs, again addresses the Secretary of the Interior the following 
letter, which was, on the 15th of l\1arch, indorsed and forwarded to the· 
President: 

DEPARTMENT OF THE INTERIOR, 
OFFICI<: OF INDIAN AFFAIRS, 

Washington, D. C., JJ1m·ch 13, 1875. 
SIR: Referring to office report of the 8th of January last, recommending the extension of 

the Sioux Indian reservation in Dakota, on the east side of the Missouri River, I have now 
to respectfully request, for similar reasons, viz, the suppression of the liquor traffic with the 
Indians at Standing Rock agency, that the President be requested to issue an order with­
drawing from sale and setting apart for Indian purposes a tract of country in the Territory 
of Dakota, lying within the following-described boundaries: Beginning at a point where the 
102d degree of west longitude intersects the 46th parallel of north latitude; thence north on 
said 102d degree of longitude to the south bank of Cannon Ball River; thence down and 
with the south bank of said river to a point on the east bank of the Missouri River, opposite 
the mouth of said Cannori Ball River: thence down and with the east bank of the ~Iissouri 
River to the mouth of Beaver River; thence up and wHh the south bank of Beaver River to 
the 1 OOth degree of west longitude ; thence south with said 1 OOth degree of longitude to the 
46th parallel of latitude; thence west with said parallel of latitude to the place of beginning. 

As a further reason for said request I would respectfully state that from the information 
now in my possession it is believed the agency building:;, as now located at Standing Rock, 
are outside the reservation as defined by treaty of April 29, 1868, (Stats. at L., vol. 15, p. 
635,) bnt are included in the tract proposed to be withdrawn. 

I indose herewith a portion of a map showing the supposed location of said agency 
buildings and the tract of country proposed to be withdrawn for Indian purposes, and a 
draught of an Executive order covering said description. 

Very respectfully, your obedient servant, 

Hon. SECH ETARY OF THE INTERIOR. 

EDWARD P. S11ITH, 
Com missionc1·. 

DEPART~IENT OF THE INTERIOR, 
Washington, March 15, 1815. 

Sm: Concurring in the recommendation of the Commissioner of Indian Affairs, contained 
in the accompanying report, dated the 13th instant, I have the honor to request the signa­
ture of the President to the inclosed draught of an Executive order for the enlargement of 
the Sioux reservation in Dakota, the same being deemed necessary for the suppression of 
the liquor traffic with the Indians at the Standing Rock agericy. 

Very respectfully, your obedient servant, 

The PRESIDENT. 

C. DELANO, 
Secretary. 

And the President, on tile lGtb of :\Iarcll, makes the following order:. 

EXECUTIVE MANSION, 
March 16, 1875. 

It is hereby ordered that the tract of country in the Territory of Dakota, lying within 
the following-described boundaries, viz: Commencing at a point where the 102d degree of 
west longitude in terse ·ts the 46th par&llel of north latitude, thence north on said 1 02d de­
gree of longitude to the south bank of Cannon Ball River, thence down and with the south 
bank of sn.id river to a point on the east side of the .Missouri River, opposite the mouth of 
said Cannon Ball River; thence down and with the east bank of the Missouri River to the 
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mouth of Beaver River; thence up and with the south bank of Beaver River to the lOOth 
degree of west longitude; thence south with said IOOth degree of longitude to the 46th 
parallel of latitude; thence west with said parallel of latitude to the place of beginning, be, 
and the same hereby is, withdrawn from sale and set apart for the use of the several tribes 
of Sioux Indians, as an addition to their present reservation in said Territory. 

U. S. · GRANT. 

It will thus be seen that the great Sioux reservation was extended at 
the request of the Commissioner of Indian .Affairs, indorsed by the Sec­
retary of the Interior, for the sole purpose of suppressing the traffic in 
liquor that had grown up on the opposite bank of the Missouri Hiver­
~ertainly a commendable object. There is no testimony whatever to 
:show that the President had ever been requested by the traders at 
Standing Rock or Fort P.eck to extend the reservation for any purpose 
whatever. The testimony taken by the committee clearly shows that 
the mo\ement originated with other parties than the traders at these 
posts; but for the purpose of making a point against the President, the 
Committee on Expenditures in the "\Var Department have not only trav­
eled out of their way to investigate the matter of Indian traders, (a sub-
ject not within the proper jurisdiction of the committee,) but have dis­
torted the evidence taken, for the purpose of claiming to the country 
that the President had interfered in behalf of these trading-posts, in 
which his brother was interested, against the interest of other citizens. 
"Te lea\e the country to judge, from the testimony adduced, as to the 
motives of the Commissioner of Indian .Affairs, the Secretary of the 
Interior, and the President in extending this reservation. The whole 
matter of the connection of the President's brother with these 
tradersbips is of but little consequence to the country at large; the 
general public has in no wise suffered thereby. .And the attempt 
Df a partisan committee to make political capital for the presiden­
tial campaign out of an affair so small as this is surely evidence that 
·the great party of reform is hard pressed for campaign literature. It 
will be noticed likewise that the committee goes out of its way to 
·condemn the President in this matter and to arraign him before the 
country as having \iolated the law has passed with a light hand over the 
matter of the Kentucky Central Railroad claim; and while it is in evi­
dence that a leading democratic politician of the United States, by reason 
of his "personal and social position," was enalJled to resurrect an old dis· 
-carded claim against the Government and put it through the vVar De­
partment, receiYing therefor a fee amounting to more than 50 per cent . 
. of the entire sum recovered, the committee find no reason to condemn 
the action of Mr. Pendleton in this matter. vVhile they are free with 
their condemnation of the President in the matter referred to, I do not 
propose to set down ought in malice against JYir. Pendleton. It is not 
proYen that be used one dollar of the large fee he received from the 
Kentucky Central Railroad Company for corrupting either the Secretary 
of "'\Var or any one else connected with the Department, and I have only 
referred to this matter for the purpose of contrasting the action and 
iinding of the committee in the case of the President and of the demo­
-cratic politician . 

.As to the conduct of General Ingalls, Acting Quartermaster-General, 
in allowing tile claim of Co-wles & Co. for the sum of $39,040.07 for the 
use or applicatiou of their process for preserving .Army clothing from 
moth, mildew, &c., the committee report that his action is ''irrefutable 
proof of laxity of administration and disregard of the limitations of law, 
meriting the severest censure of all right-thinking men." 

I am not prepared to concur with the committee in their s\\eeping 
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condemnation of General Ingalls in this matter. However, I am of the 
opinion that in the payment of the above sum to 1\fessrs. Cowles & 
Brega there was an evasion of the law as it then existed. General In­
galls in his action in the matter was backed by the then Attorney­
General of the United States. The money, $39,040.07, was an appropria­
tion made at a former session of Congress for the purpose to which it 
was :finally applied, but it was evidently the intention of the law re­
ferred to by the committee to prevent any further payment of money to 
Cowles & Brega, or any other parties similarly situated. I fully con­
cur with what the majority say in relation to the charges against Simon 
Wolf, the late Secretary Bristow, and Speaker Kerr, fully exonerating 
them. And now, in conclusion, I desire to call the attention of the 
House and the country to the fact that the Committee on Expenditures 
in the 'Var Department! for a period of near six months, were vigilant 
in hunting up and examining witnesses in relation to the conduct and 
administration of the "Tar Department in the last seven years. Wit­
nesses were brought to the city of Washington from the frontier and 
military posts where the greater portion of the money appropriated for 
the 'Var Department is expended. Witnesses were examined from all 
parts of the country in relation to the conduct of the Department under 
the late Secretary, and while I have no desire or purpose to enter upon 
a defense of him, yet it is a noticeable fact that, save the solitary case of 
the Fort Sill tradership, not one farthing of money has been traced to 
his hands out of any, or growing out of any, favor that he had it in his 
power to bestow. And further, out of the many millions of dollars ex­
pended by him and his subordinates during his term of office, not one 
<lollar has been shown to have been misapplied either by him, or by 
any subordinate of the War Department, unless the $39,040.07 paid to 
Cowles & Brega may be called a misapplication of appropriations. 

In the sale of post-traderships by Hedrick and Hice, while, as I 
have already remarked, it brings shame and disgrace, and is a great 
scandal, yet the Treasury of the United States was not robbed by these 
parties; and it was the duty, under the law, of the officers at the vari­
ous posts to fix the prices of goods sold. When we remember the 
declarations made in the House, in the early part of the ses ion, that 
the War Department was "honey-combed with fraud," we are con­
strained to call attention to the fact that there is, perhaps, not an 
instance in the history of the country, within the last fifty years, where 
an administration of seven years of any of the Departments of the Gov­
ernment has shown, upon investigation, a misapplication of a less 
amount of money appropriate<} for its use than the administration of 
the \Var Department in the last se'\'en years. The in,~estigation has 
been thorough. The committee did not scruple to call to their aid. dis­
charged detectives of the Government, disappointed contractors, dis­
a1l'ected citizens from the Territories; and along our borders all classes 
of people were examined. Inquiries were made of the most general 
character, and wherever there was the hope of proving anything to the 
disadvantage of the Department the inquiry was pushed to its fullest 
extent; and while the head of that Department has been impeached 
and brought to shame, yet it. is a matter of congratulation to the coun­
try that, in the main, the War Department has been so mauaged as that 
tlle money appropriated for itR use has been properly applied. 

L. DA:NFORD. 
H. Rep. 799--III 
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TESTIMONY AND STATEMENTS RELATI~G TO THE SALE 
OF POST-TRADERSHIPS. 

EXTRACTS FROM THE PROCEEDINGS OF THE COMMITTEE. 

TUESDAY MORNING, February 29, 1876. 
The committee met. Present: Messrs. Clymer, Blackburn, and Robbins. Mr. Marsh, 

a witness, being present, was duly sworn by the chairman, and was examined by the 
committee. (See evidence.) 

Messrs. Blackburn, Clymer, and Robbins submitted statements regarding an inter­
view had by Mr. Blackburn with the wife of the Secretaryof War, which were marked. 
"C," "D," "E," respectively, and ordered to be made part of the evidence. Adjourned 
to meet to-morrow morning at 11 o'clock. 

·WEDNESDAY MOR1'.TING, March 1, 1876. 
Committee met pursuant to aujom·nment. Present: Messrs. Clymer, Blackburn, 

Robbins, Bass, and Danford. 
The Secretary of War, having been notified of the meeting, appeared; whereupon the 

testimony of the witness, Caleb P. Marsh, taken yesterday, with the several exhibits 
therein referred to, were read by the chairman. The witness, C. P. Marsh, being also 
present, the Secretary of War, desiJ:ing to cross-examine him, and wishing time to employ 
counsel, the committee agreed that when it would adjourn it would be until 3 p. m. 
to-day. The chairman was directed to ask leave of the House for the committee to sit 
during the sessions thereof. Adjomned. 

\VEDNESDAY, March 1, 1876-~~ p.m. 
Committee met. All the members present. General Belknap appeared, accompa­

nied by his counsel, Judge Blair. 
The testimony, exhibits, and statements taken before the committee were fully read 

l)y the chairman for the information of Judge Blair, the Secretary having withdrawn; 
after which Judge Blair made a verbal proposition to the committee regarding there­
port which might be made to the Honse. Whereupon the committee adjourned to 
meet this evening, at 8, at the rooms of Mr. Bass, at 1129 Fourteenth street. 

'VEDNESDAY EVENING, March 1. 
Committee met at the house of Mr. Bass at 8 p. m., pursuant to adjournment. 
The proposition of the Secretary, made at the afternoon session, through Judge 

Blair, was fully discussed, and after mature deliberation was unanimously rejected. 
The committee adjourned to meet to-morrow morning at 10.30 a.m. 

TIIURSDA Y, March 2, 1876. 
Committee met at 10.30 a. m., pursuant to adjournment. 
Judge Blair appeared at 11 o'clock, and presented a letter dated March 2,1876, signed 

hy U. S. Grant, President of the United States, accepting the resignation of the Sec­
retary of War. (Marked" G.") 

Dr. Tomlinson appeared, and presented a letter addresseu to the chairman, to the 
contents of which he was duly sworn. (Marked" H.") 

The witness, Mr. Marsh, being present, was recalled by Mr. Blair, counsel for Gen­
eral Belknap, and was cross-examined. (See testimony.) 

The committee authorized the chairman to draught a report in the case to the Honse, 
to be submitted to the committee. The committee, on motion, took a recess until12.30 
p.m. 

The committee met pursuant to adjournment., 12.30. There were present the chair­
man and Messrs. Robbins and Blackburn. 

The committee ordered the chairman to address a letter to the President forthwith, 
asking him for a copy of the letter of resignation of the late Secretary of War, and 
informing them at what time this day it was received. Whereupon Mr. Clymer pre­
pared the letter, which was submitted to and approved of by the committee, and sent 
to the President by a messenger of the House, with orders to wait for a reply. 

At 1 o'clock Messrs. Bass and Danford, members, appeared. 

The committee having taken a recess for the purpose of considering the request of 
William W. Belknap, made by his counsel, Judge Blair, to be permitted to appear be­
fore the committee to make a sworn statement, it was determined that he should be 
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heard. \Vhereupon Judge Blair was informed of the decision and requested to have 
General Belknap appear before the committee at 3 p.m. this afternoon, if he still 
desired to do so. 

Committee met at 3 o'clock. Present, all the members. 
\V. \V. Belknap having failed to appear, the chairman submitted the report to the 

committee, and it having been unanimously approved, the chairman was oruered to 
make his report to the Honse forthwith. 

TESTDIONY. 

)Jr. CALEB P. MARSH, one of the witnesses ordered to be subpamaeLl by the commit­
tee, being present, was duly sworn according to law. 

By the CHAIRl\IAX : 

Question. \Vhere do you reside ?-Answer. I reside at No. 30 \Vest Fifty-seventh 
·treet, New York; have resided in New York about eight years. 

Q. Were you or not appointed or tendered an appointment as a post-trader, at Fort 
Sill, Indian Territory, in the fall of 1870, by the Secretary of War¥ If so, tmder what 
circumstances was said appointment secured to you¥ State also if you were commis­
sioned by the Secretary as such post-trader, or, if not, who was so commissioned, and if 
any other person than yourself was so commissioned, give his name, the reasons why 
l1e was commissioned; if any agreement was made between you and the appointee, 
state it, or produce it, if in writing; and was such agreement made with the knowledge 
of the Secretary of War¥ and state the circumstances connected with the making of that 
agreement and all the transactions in detail thereunder, fully and particularly as if yon 
were specially interrogated in regard to the several transactions and so fully as to save 
the necessity of repeated interrogatories. 

The WITNESS. In reply to your questions, I would state that in the summer of 
1870 myself and wife spent some weeks at Long Branch, and, on our return to 
~ew York, Mrs. Belknap and Mrs. Bower, by our invitation, came for a visit to 
our house. Mrs. Belknap was ill during this visit some three or four weeks, 
and I suppose in consequence of our kindness to her she felt under some obliga­
tions, for she asked me one day in the course of a conversation why I did not 
apply for a post-tradership on the frontier. I asked what they were, and was told that 
they wue, many of them, very lucrative offices or posts in the gift of the Secretary of 
\Var, and that if I wanted one she would ask the Secretary for one for me. Upon 
my replying that I thought such offices belonged to disabled soldiers, and, besides that, 
I was without political influence, she answered that politicians got such places, &c. 
I do not remember saying that if I had a valuable post of that kind I would re­
member her, but I do remember her saying something like this: "If I can prevail 
upon the Secretary of War to award you a post you must be careful to say nothing 
to him about presents, for a man once offered him $10,000 for a tradership of this kind, 
and he told him that if he did not leave the office he would kick him down stairs." 
Remembering as I do this story, I presume the antecedent statement to be correct. 
:Mrs. Belknap and Mrs. Bower returned to Washington, and a few weeks thereafter 
Mrs. Belknap sent me word to come over. I did so. She then told me that the post­
tradership at Fort Sill was vacant; that it was a valuable post, as she understood, and 
that she had either asked for it for me or had prevailed upon the Secretary of War to 
agree to give it to me. At all events, I called upon the Secretary of \Var, and, as near 
as I can remember, made application for this post in a regular printed form. The Sec­
retary said he woulU appoint me if I could bring proper recommendatory letters, and 
this I said I could do. Either Mrs. Belknap or the Secretary told me that the present 
trader at the post, John S. Evans, was an applicant for re-appointment, and that I bad 
better see him, he being in the city, as it would not be fair to run him out of office 
without some notice, as he would lose largely on his buildings, merchandise, &c., if the 
office was taken from him, and that it would be proper and just for me to make some 
arrangement with him for their purchase, if I wished to run the post myself. I saw 
Evans, and found him alarmed at the prospect of losing the place. I remember that 
he said that a :firm of western post-traders who claimed a good tleal of influence with 
the Secretary of Vi"ar had promised to have him appointed, but he found on coming to 
\\Tasltington tllis firm to be entirely without influence. Mr. Evans first proposed a, 
partnership, which I declined, and then a b'mus of a certain portion of the 
profits if I would allow him to hold the position and continue the business. 
'Ve :finally agreed upon $15,000 per year. Mr. Evans and myself went on to New 
York together, where the contract was made and executed, which is herewith sub­
mitted. [Paper marked "A."] During our trip over, however, Mr. Evans saw 
. omething in the Army and Navy Journal which led him to think that some o.f the 
t roops were to be remove(l from the fort, and that he bad offere(l too large a sum, an1l 
bc>fore the contract was drawn it was reduced by agreenwut to $12,000, the same being 
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JHtyable quarterly in arlvance. ·when the first remittance came to mr, say p1'obably in 
November, 1870, I sent one-half thereof to Mrs. Belknap, either, I presume, certificates 
of deposit or bank-notes by express. Being in ·washington at a funeral some weeks 
after this, I had a conversation with Mrs. Bower to the following purport, as far as I 
<'an now remember, but must say that just here my memory is exceedingly indistinct, and 
I judge in part perhaps from what followed as to the details of the conversation. I went 
np-stairs in the nursery with Mrs. Bower to see the baby. I said to her: "This child will 
have money coming to it before a great while." She said, "Yes." The mother ~ave the 
child to me and told me that the money coming from me she must take and keep tor it. I 
Raid, "All right," and it seems to me I said that perhaps the father ought to be consulted. 
I say it seems so, and yet I can give no reason for it, for, as far as I know, the father 
knew nothing of any money transactions between the mother and myself. I have a 
faint recollection of a remark of Mrs. Bower that if I sent the money to the father that 
it belonged to her and that she would get it anyway. I certainly ha(l some understand­
ing, then or subsequeni,Iy, with her or him, for when the next payment came due and 
was paid, I sent the one-half thereof to the Secretary of "\Var, aml have continued sub­
Rtantially from that day forward to the present time to do the same. About, I should say, 
one and a half to two years after the commencement of these payments I reduced the 
amount to $6,000 per annum. The reason of this reduction was partly because of the 
continued complaints ou the part of Mr. Evans and his partner, and partly, so far as I 
now remember, in consequence of an article in the newspapers about that time reflect­
ing on the injustice done to soldiers at this fort caused by exorbitant charges ma<.le 
necessary on the part of the trader by reason of the payment of this bonus. 

To the best of my knowledge and beHef the above is a true statement of all the 
facts in the case and as complete as I can remember occurrences of so many years ago. 

Q. State how the payments were made to the Secretary of "\Var subsequent to the 
funeral of his then wife, which you attended in "\Vashington in December, 1870; 
·whether in cash, by check, draft, certificate of deposit, bonds, or by express, or other­
·wise f-A. The money was sent according to the instructions of the Secretary of War; 
-,ometimes in bank-notes by Adams' Express. I think on one or more occasions by cer­
tificate of deposit on the National Bank of America in New York. Sometimes I haYe 
paid him in New York in person. Except the first payment in the fall of 1870, and the 
last in December Hl75, all were made to the Recretary in the modes I have stated, unless, 
perhaps, upon one or two occasions at his instance I bought a GoYernment bond with 
the moneys in my hand arising from the contract with EYans, wlJicll I either sent or 
handed to him. 

By Mr. BLACKBURN : 
Q. Can you state the sum in the aggregate received by you under tlle contract with 

EYans; and what portion thereof have you paid to the Secretary of "\Var, including 
the first and last payments, which you have stated were not paid to him 7-A. I have 
no memorandum whatever on which to make answer. It is a very simple calculation. 
The first payment to me by Evans was made in the fall of 1870, at the rate of $12,000 
a year. He paid at that rate about a year and a half or two years, and since then at the 
rate of. 6,000 a year. It would aggregate about $40,000, the one-half of which I haye 
disposed of as above stated. 

By the CnAIRZ.fAN : 
Q. Did you receive letterR from the Secretary of "\Var acknowledging the receipts of 

the sums forwarded to him in the manner you have stated; or did he acknowledge the 
rt'ceipt of the same in any way f-A. Usually, when I srnt money by express I would 
~:;end him the receipt of the company, which he would either return markeu "0 K," or 
otherwise acknowledge the receipt of the same. Sometimes I paid it to him in person 
in New York, when his receipt was necessary. I have not preserved any receipts or 
lf'tters. When sent by express I always deposited the mo:oey personally and took a 
receipt from them. 

Q. Have you at any time bad any conversation with the Secretary of "\Var regarding 
the post-tratlership at Fort Sill; or have you corresponded with him regarding the 
'-arne f-A. 0, frequently. I have forwarded requests to the Secretary made to me by 
~1r. Evans, wishing privileges about the fort, such as to sell liquor, &c. I don't remem­
ber what action was taken upon them; they were not returned to me. As far as I 
know, Evans corresponded regarding affairs at Fort Sill through me with the Sec­
retary of \Var. I never heard of any other way. 

Q. Was the contract between you a-Q.d Evans ever the subject of conversation between 
:on and the Secretary of Wad-A. It never was, as I remember, save in one instance; 
I am not positive, yet it seems to me when the article appeared in the newspapers 
1egarding affairs at Fort Sill, probably in 1872, about the time the reduction was made 
:n the payments from $12,000 to $6,000, the next time I saw the Secretary of \Var 

e asked me if I had a contract with Evans. I told him I had. I neYer showed it to 
l ·m or any one else until I produced it here. 

Q. After receiving the telegraphic subpama from the Sergeant-:tt-Arms to appr.!lr 
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before this committee, which was on Monday, the 21st of this month, did you come to 
Washington; and, if so, bad you an interview with the Secretary of War, and when 
and where f-A. I came to Washington on Wednesday, the 23d of this month; I went 
to the house of the Secretary of War, staid \Vednesday night, and returned on Thurs­
day evening. I showed him the telegraphic subpama and asked him what it meant. 
He said he supposed it was to state before the committee what I knew about our trans­
actions together. I said I did not like to appear, because I thought my testimony 
would be damaging to or would implicate him or ~ive him trouble. He said he thought 
not, and advised me to stay and meet the committee. During that evening my con 
versation was chiefly with his wife, he being present part of the time and understand­
ing the general tenor of our conversation. She suggested that I could make a 
statement which woulu satisfy the committee and exculpate the Secretary. She 
wanted me to go before the committee and represent that she and I had 
business transactions together for many years, and that all this money I bad 
sent the Secretary was money that she bad from time to time ueposited with 
me as a kind of banker, and that she had instructed me to send it to the 
Secretary for her. I dined there and spent the evPning, and staid all uigbt, retiring 
about twelve o'clock. The evening was devoted to discussing this matter. I told her 
that the statement would not hold \Yater before the committee, and even if it would 
I could not make it. At the same time I was so wrought up and had such anxiety-she 
pressing and pressing me about it-and having slept little since the receipt of the sub­
l)(Jma, and sympathizing with their condition, I did not give them a positive answer 
that night. I went to bed at twelve o'clock, and I do not suppose I slept a wink. 
They said they would breakfast about nine o'clock. I came down about eight and met 
the Secretary alone. I told him I thought I had better leave and get out of the 
country, for I would not perjure myself for any one; that I could afford to have 
roy throat cut, but not to perjure myself. He replied he did not wish me to do that, 
that we could fix it up some other way. I said, "I think I had better leave the country." 
The Secretary said I would ruin him if I left. I said, "If I go before the committee I 
will surely ruin you, for I will tell the truth." He was greatly excited. When I came 
down-stairs to leave, he followed me and asked me into the parlor, and said, rc I want to 
make a last appeal to you to stay longer." He said if I went he would be ruined. I 
said I would ruin him if I went before the committee, and I left and took the limited 
express to New York. On reaching home I consulted my attoruey, asking him if the 
committee could reach me by subpama if I left the country. I stated the case to him, 
(Mr. Bartlett, 120 Broachyay, Equitable Building.) He asked if I was subpamaed. 
I told him I had a telegraphic dispatch calling me to 'Vashington. He said 
that if a subprena had been duly served they could give me considerable trouble, but 
that on a telegraphic message they could not reach me if I was out of the country. 
I asked him how long I would have to stay. He said if the committee had leave to sit 
during the recess I could not come back until the present Congress expired. I then 
went home and found there a dispatch from Dr. William Tomlinson, the brother-in­
law of the Secretary. Its purport was not to leave; that he had good nev{s; that he 
was coming over. I determined not to be govented by it; that I was going; that they 
only wished to fix up some new story, but that I would not be a party to it. My trunk 
was being packed to leave. At about midnight, Thursday, February 24, Dr. Tomlinson 
arrived at my house. He said he had seen Ive Blackburn. He is a cousin of mine, 
who sa.id he thought if I would write a letter something like the one which he [Tomlin­
son] would suggest, that there would be no further investigation; and if there was 
they would ask no questions it would be difficult for me to answer, and that Mr. 
Blackburn said he thought that if the committee still wanted to examine me they 
would appoint a subcommittee and come over to New York to do so. 

He came to my bedroom, and I told him to go into the sitting-room and draw the 
sketch of the proposed letter, and that when dressed I would join him, and I would 
write such a letter as he wanted, if I could. I wrote the letter from the sketch of 
Tomlinson; the endeavor was to exculpate the Secretary; there was nothing in it un­
true to the best of my recollection, but it did not state the whole truth ; it was a very 
short letter. He took it with the contract inclosed. He said he would take the letter and 
contract to Mr. Blackburn, who would show it to the committee, and that would be the 
end of it. He left my house at two o'clock Friday morning. At midnight Friday night 
I was roused up, and had the subprena of the committee served on me. Saturday morn­
ing about eight o'clock Dr. Tomlinson again appeared. He said he had been to Wash­
ington. He wanted to know the first thing if I had been subprenaed. I told him I had. 
He began talking the whole thing over again, still wanting me to say before the commit­
tee what was suggested at the Secretary's. (At the interview on Thursday night he 
wanted me to telegraph to the committee, before which I had been subprenaed by tele­
graph to appear the next mornincr-Friday-that my wife was sick and that I could 
not attend. My wife being sick, f consented and did so telegraph.) Recurring to the 
interview again on Saturday morning, I said I could not make the statement he 
desired. He said he had seen Mr. Blackburn in the interval, and had shown him the 
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letter of Thursday night. He then returneu it and the contract to me. I said, "Dr. 
Tomlinson, I have thought of this thing so much it has nearly made me crazy. 
I am not going to talk about it any more. We will go down to my lawyer and consult 
him about it.'' My object being to have a lawyer to tell him how ridiculous the story 
he wanted me to tell would appear before the committee. 'We went down and called 
on Mr. Bartlett, and I told him the whole truth iu the presence of Dr. Tomlinson. 
Bartlett said I could not manufacture any story if I wanted, and must not if I could. 
Dr. Tomlinson still insisted that if I could swear that General Belknap knew nothing 
of the arrangement with his sister, Mrs. Belknap, deceased, and if I could swear that 
at the time I was at her funeral I made an arrangement with 1\Irs. Bower, the 
present Mrs. Belknap, by which I was to send her all this money throngh the 
Secretary ; that the whole thing could still be settled. I replied, "I cannot state 
it, for it is not true;" my impression then being that at that funeral I ha(l said 
sometlli ng abont the matter to General Belknap. Tomlinson said, "If you cannot swear 
to that yon bad better leave the country." Mr. Bartlett said, "This is a bad business; it 
is not a legal question you have submitted to us, and in the position of affairs the Sec­
retary of \Var should decide if you should go to \Vashiugton or leave the conn try." Dr. 
Tomlinson said he ·would return to \Vashington; he prepared two formulas of tele­
grams which T would understand. 

One w·as, "I hope your wife is well," was to be interpreted to leaYe the country. 
The other was, "I hope your wife is better,'' which meant" Come to \Yashington." 
\Ye then parted. On going home in the street-cars, thinking the whole thing over, 

about the conversation at the time of the funeral, I made up my mind that although I had 
stated to Mr. Bartlett that I thought I had had some conversation at the time of the fu­
neral with the Secretary of War about sending this money, yet I was so unuecided about 
it that I was certainly willing to give the Secretary the benefit of the don bt. I thought 
I would see Tomlinson and tell him. \Ye parted at one o'clock. He was to leave for 
\Vashington at three o'clock. I went to the depot and met him, and told him that on 
thinking over the matter I was so u-p.decided about the conversation with the Secretary 
at the time of the funeral that I would give him the benefit of the doubt. He said," I 
am very glad to hear this, because my sister, Mrs. Belknap, said this was the fact." 

That Saturday evening I got a telegraphic dispatch from Mrs. Belknap which said, 
"Come to 'Vashington to-night; it is necessary." I received it in the evening. Next 
morning (last Sunday) I received a dispatch from Dr. Tomlinson: "I hope your wife is 
better;" which according to our agreement meant "Come to \Vashington." In the 
afternoon I got a second dispatch from Dr. Tomlinson, as follows: "Come without 
fail. Answer." I answered: "I shall come to-night, without fail." I was very gla<l 
uot to have to leave the country, the conviction having grown on my mind that it 
would do no good. I reached Washington yestenlay morning at 6.30, and stopped at 
the Arlino-ton, my wife being with me. "\Vas shown to a temporary room at about 7 
o'clock. I laiii down, being greatly fatigued, and at about 8 o'clock Dr. Tomlin­
son called me to the door of the room. He said he had seen Blackburn, and that 
he still thought this matter could be fixed up without any trouble. He asked 
me if I had the letter I had written to the committee on Thursday night. I 
said, "I had not." He said, "Blackburn says you had better write another of the 
~arne purport and send it up to the committee, with a note, explaining why it did 
not come sooner." I did so. [The note and letter are marked "B" and "C."] 

Shortly before 2 o'clock p.m. yesterday I came to the Capitol to meet the committee, 
and Dr. Tomlinson found me in the corridor near the committee-room door. He said, 
"You are going before the committee, and I want you to remember that there was no 
arrangement with you and the Secretary of War at the time of the funeral, and that 
the money you have always paid to General Belknap was for Mrs. Belknap, and by her 
directions." I told him I was going before the committee to tell the whole story, as 
far as I could recollect it. I said I had thought of leaving the country, but was over­
ruled; and that now I shall tell the truth, and the whole truth, and nothing but the 
truth. He said, "I don't want you to tell any lies; I only want you to tell the 
truth, and that is the truth." I said, "The truth I shall certainly tell, and if it 
does not hurt General Belknap, no one will be more rejoiced than myself." I 
entered the committee-room at about 2 o'clock yesterday, and without being sworn I 
made a statement to certain members of the committee of the facts in the case­
more briefly, but substantially as I have now answered in reply to your chief 
interrogatory. When I returned to the hotel yesterday afternoon, Dr. Tomlinson was 
waiting at my room at the Arlington to see me. He asked how I got along before 
the committee. I told him I had told the story from beginning to end, and that at the 
request of the gentlemen present I was going to reduce it to writing, and appear before 
the committee to-day at 10.30 with it. He wanted to know how I had stated the fact 
that all these payments to the Secretary bad been made in consequence of the original 
agreement made with Mrs. Belknap. I said I had stated the facts as they were, ac­
cording to my best recollection and belie£~ I told him I would furnish him a copy of 
the statement I would make before the committee. I prepared the statement last night, 
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and gave him a copy of it about 8 o'clock this morning-being substantially a copy of 
that I submitted as an answer to your chief interrogatory, save that I have filled up 
t he blanks. Dr. Tomlinson came back to my room at about 7.30 last evening, and I 
asked him whether he had seen Mr. Blackburn since I had made my statement in the 
afternoon, and what impression it had made upon the gentlemen who hearrl. it. He 
said he did not like to say he hatl seen Mr. Blackburn, but he said he had seen one of 
the committee, who expressed the opinion that my statement would involve iihe Secre­
tary. He then made a stronger appeal to me than ever before, saying that I was the 
friend of the Secretary; that if this thing came out it would ruin him; that his wife 
was in great distress about it, and he himself, as her brother and friend of the family, 
was in great trouble, and that if I could state-. I said, "Stop, Dr. Tomlinson, I have 
about finished my written statement, and I will read it to you." I then read it to him. 
He said be did not see but that it was all right ; that things could be explained yet, if 
t hey could prove that this money was originally sent to General Belknap by Mrs. Bel­
knap's order. General Belknap would be subpmnaed and would prove to the committee 
that Mrs. Belknap's eRtate is entirely separate from his, and that this money received 
through me he had always kept distinct from his and for her. 

Q. Did you ever have any business relations of any kind or nature whatever with 
the late Mrs. Belknap, or the present Mrs. Belknap, or either of them, other than those 
arising from this Port Sill tradership~ Have you now, or have you ever had, any sum 
or sums of money, or any evidences of indebtedness or securities of any sort or descrip­
tion whatever, belonging to either of them; or have you at any time been indebted to 
either of them in any way, manner, form, or description ~-A. Never. The present Mrs. 
Belknap, years ago, may have consulted me on business matters; but there was no 
monetary transaction whatever between us other than I have heretofore stated. 

Q. When was the baby of the late Mrs. Belknap born, ancl when C:.id it die f-A. The 
baby of the late Mrs. Belknap was born in the autumn of 1870; died during the sum­
mer of 1871. 

By Mr. RoBBINS : 

Q. In the conversation had with the present Mrs. Belknap, at the funeral of her 
sister, in December, 1870, or in any other conversation had with her or any other per­
son at any time, was it the uuderstanding that the money you were to pay, and were 
paying, was to be the money of Mrs. Belknap, the present wife of the Secretary of 
'War ~-A. It was not. . 

The foregoing deposition and statement, made under oath, having been carefully read 
over in full to Mr. Caleb P. Marsh, the witness, in the presence of the committee, and 
be having made such alterations and corrections therein as he deemed just, he assents 
to it as a correct record of his testimony, and attests the same by his signature hereto 
attached. 

CALEB P. MARSH. 
\VASHINGTON, Feu1'tta1'Y 29, 1876. 

Mr. Blackburn submitted a statement regarding his interview with the wife of the 
Secretary of V\.rar in the presence of Dr. Tomlinson, marked" D." Mr. Clymer and Mr. 
Hobbins also submitted statements relative thereto, marked respectively "E., and 
"P." 

THURSDAY MORNING, March 2, 1876. 
The witness C. P. Marsh, being recalled, was cross-examined by Judge Blair. 

By Judge BLAIR: 
Question. In your examination-in-chief you say that Secretary Belknap remon­

strated against your going away without appearing before the committee; did the 
Secretary, in desiring you to go before the committee to testify, ask you to testify to 
auy untruth ?-Answer. I certainly don't think he did. 

C.~ P. MARSH. 

A. 
_.Jrticles of au·eement between JohnS. Emns and Caleb P. Ma1'sh. 

Articles of agreement made and entered into this 8th day of October, in the year of 
our Lord1870, by and between JohnS. Evans, of Port Sill, Indian Territory, Cnite<l 
States of America, of the_ first part, and Caleb P. Marsh, of No. 51 West Thirty-fifth 
street, of the city, county_, and State of New York, of the second part, witnesseth, 
nnmely: 

Whereas the said Caleb P. Marsh has received from General Wil1iam W. Belknap, 
Secretary of ·war of the United States, the appointment of post-trader at Pori Sill 
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aforesaid; and whereas the name of said JohnS. Evans is to be :filleu into the commis­
sion of appointment of said post-trader at Fort Sill aforesaid by permission, and at the 
instance and request, of said Caleb P. Marsh, and for the purpose of carrying out the 
terms of ~his agreement; anu whereas said John S. Evans is to hold said position of 
post-trader as aforesaid solely as the appointee of said Caleb P. l\larsh, and for the 
purposes hereinafter stated: 

Now, therefore, said JohnS. Evans, in consideration of said appointment and the sum 
of $1 to him in hand paid by said Caleb P. Marsh, the receipt of which is hereby 
acknowledged, hereby covenants and agrees to pay to said Caleb P. Marsh the sum of 
$12,000 annually, payable quarterly, in advance, in the city of New York aforesaid 
Said sum to be so payable during the :first year of this agreement absolutely, and under 
all circumstances, anything hereinafter contained to the contrary notwithstanding. 
And thereafter said sum shall ue so payable, unless increased or reduced in amount in 
accordance with the subsequent provisions of this agreement. 

In consideration of the premises, it is mutually agreed between the parties aforesaid. 
as follows, namely : 

First. This agreement is made on the basis of seven cavalry companies of the Unitetl 
States Army, which are now stationed at Fort Sill aforesaid. 

Second. If at the end of the :first year of this agreement the forces of the rnited 
States Army stationed at Fort Sill aforesaid shall be increased or diminished not to 
exceed one hundred (100) men, then this agreement shall remain in full force and un­
changed for the next year. If, however, the said forces shall be increased or diminished 
beyond the number of one hundred (100) men, then the amount to be paitl under this. 
agreement by said JohnS. Evans to said Caleb P. Marsh shall be increase<.l or reuuced 
in accordance therewith and in proper proportion thereto. 

The above rule laid down for the construction of this agreement at the close of the 
:first year thereof shall be applied at the close of each succeeding year so long as sai<.l 
agreement shall remain in force and effect. 

Thi1·d. This agreement shall remain in force and effect so long as said Caleb P. Marsh 
shall bold or control, directly or indirectly, the appointment and position of post-trader 
at Fort Sill aforesaid. 

Fourth. This agreement shall take effect from the date and day the Secretary of War 
aforesaid shall sign the commission of post-trader at Fort Sill aforesaid; said com­
mission to be issued to said JohnS. Evans at the instance and request of said Caleb P. 
}farsh, and solely for the purpose of carrying out the provisions of this agreement. 

Fifth. Exception is hereby made in regard to the :first quarterly payment under this 
agreement, it being agreed and understood that the same may be paid at any time 
within the next thirty days after the said Secretary of War shall sign the aforesaid 
commission of post-trader at Fort Sill. 

Sixth. Said Caleb P. Marsh is at all times, at the request of said JohnS. Evans, to 
nse any proper influence he may have with said Secretary of War for the protection 
of said JohnS. Evans while in the discharge of his legitimate duties n the conduct 
of the business as post-trader at Fort Sill aforesaid. 

Seventh. Said J obn S. Evans is to conduct the said business of post-trader at Fort Sill 
aforesaid solely on his own responsibility and in his own name; it being expressly 
agreed and understood that said Caleb P. Marsh shall assume no liability in the prem­
ises whatever. 

Eighth. And it is expressly understood and agreed that the stipulations and cove­
nants aforesaid are to apply to and to bintl the heirs, executors, and administrators of 
the respective parties. 

In witness whereof the parties to these presents have hereunto set their hands a1Hl 
f>eals the day and year first above written. 

Signed, sea1eu, and delivered in presence of-

J. S. EVANS. [SE.\L.] 
c. P. MARSH. [SEAL.] 

E. T. BARTLETT. 

B. 
NEW YORK, Febrttai'Y 2G, 1816. 

To the honorable the Cornmiltee on Expenditures in the War Department: 
DEAR Sms: I duly received your telegram of March 21, summoning me to appear be-· 

fore you, and answered that I would do so ; but my wife has since become so ill as to 
make it almost impossible for me to leave her for any time, and I to-day send you a 
t elegram to this effect, and will also give a statement of my connection with the· 
post-tradership at Fort Sill, which will, I trust, avoid the necessity of my leaving home. 
I will, however, come as soon as I can, or willibe happy to see any one or all. of the com­
mittee at my house in this city. 
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At the time I applied for the position of post-trader at Fort Sill I presumed that I 
could furnish recommendations that would secure me the appointment which was 
afterward promised me. After this I saw Mr. Evans in "\Vashington, and ruade an ar­
r.angement with him, in consequence of which I withdrew in his favor, and he received 
the appointment. 

This arrangement was macle without the advice or consent of the Secretary of War, 
neither did he have any knowledge of such an arrangement from me, or any one else 
so far as I know, nor was he interested in any such arrangement or the fruits of any 
arrangement between us. 

There never has been, nor is there now, any contract, agreement, or arrangement be­
tween the Secretary of War and myself in regard to these matters. 

I am, very sincerely, your obedient sc1Tant, 

c. 

C. r. MARSH. 

ARLIXGTOX HOTEL, 
Trashington, Feb1·um·y 28, 1876. 

DEAR Sml'i: I herewith inclose copy of letter which I wrote you from New York; 
hut not having mailed it when I received your snbpama, concluded not to send it. 
This morning, however, I have thought best to send it to you, in the hope that it may 
tend to shorten the time of my examination. 

Very respectfully, your obedient servant, 
C. P. MARSH. 

P. S.-I will bring the contract you inquire for. 
'To the COM:\IITTEE ox ExrEXDITURES IX TIIE "-AR DEP.\HDIEXT, Capitol. 

D. 

Statement of .JI1·. Blackburn. 

After the fon~going deposition was taken, Mr. Blackburn said, without desiring to 
express any opinion as to the accuracy of the eonversations detailed by Mr. Marsh as 
having occurred between Dr. Tomlinson and himself, relative to any remarks made 
by me, I think it best to submit to the committee the following statement of facts, of 
which my democratic colleagues of the committee were promptly advised: 

On the morning of the 24th of February, 1876, (Thursday,) about ten o'clock, Dr. 
William Tomlinson called at my rooms and asked me to go with him to attend to some 
business, without stating what it was, to which I assented. He proceeded to the resi­
dence of GenerAl Belknap, and upon arriving there he said that his sister, Mrs. Belknap, 
desired to see me. I requested his presence at the interview, to which he assented, and 
he was present during the whole time. In this interview Mrs. Belknap said that the 
testimony of one Caleb P. Marsh, before the Committee on Expenditures in the War 
Department, would tend to implicate herself in matters that would occasion criticism, 
but would utterly fail to show any complicity upon the part of General Belknap in the 
matter of the Fort Sill tradership, and she asked that she might not be made the sub­
ject of investigation. Where the testimony did not tend to involve the Secretary of 
War, I said to Mrs. Belknap that I felt assured no member of the committee would de­
sire to prosecute the inquiry further than to ascertain that neither the Secretary of 
War nor any subordinate of that Department was involved. I said to her further that 
I would communicate the facts as stated by her to Messrs. Clymer and Robbins of the 
committee, and would state to them the assurance I had given her. 'l'his I did imme­
diately do, within an hour after the interview referred to occurred, stating fully to 
those gentlemen all that had taken place, whereupon both these gentlemen approved 
what I had said and done, and thoroughly concurred with me in the purpose of prose­
cuting no investigation that did not promise or tend to implicate or involve the Secre­
tary of War or his subordinate officials. 'This is the only assurance ever given or con­
versation had by me upon this subject either with Mrs. Belknap, Dr. Tomlinson, or 
with any other person whatever at any time, nor am I related or connected, either by 
blood or by marria.ge, in any degree, either to General Belknap, or his wife, or Dr. 
Tomlinson. 

E. 

Slctlcment of M1·. Clymer rega1·ding Mr. Blackburn. 

Mr. Clymer stated that on Thursday morning, the 24th day of February instant, 
before the House met, Mr. Blackburn requested him to accompany him to the room of 
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the committee, when and where he stated that he had just had an interview with the 
wife of the Se0retary of \Var, at her instance, in the presence of Dr. Tomlinson, her 
brother; and that he narrated to him the conversation between them at the interview, 
which was in substance as he has stated it. Later in the day, immediately after the 
House adjourned, Mr. Robbins and myself, at his request, came to the committee-room, 
where Mr. Blackburn again repeated the substance of the interview; whereupon he 
was assured by Mr. Robbins and myself that we concurred with him as to the object!-1 
of the pending investigation, and that he was justified in giving the assurance that no 
investigation would be made which did not tend to reach the Secretary of ·war or some 
of his subordinates. 

F. 

Statement of Jb·. Robbins. 

Mr. Robbins deems it sufficient for him to say simply that on Thursday, the 24th 
instant, Mr. Blackburn communicated to Mr. Clymer and himself the fact that on that 
morning the wife of the Secretary of War had very unexpectedly sought an interview 
with him, and that such interview had taken place. He recounted to us what had 
passed at that interview, and he has embodied the same in a statement which accom­
panies the report, which statement accurately recites the matter as he communicated 
it to us. 

The statement made by Mr. Clymer, chairman of the committee, in reference to l\Ir. 
Blackburn's communication to us concerning that interview and our opinions and de­
cisions thereupon is in all respects accurate. We all concurred in the idea that it wouhl 
be our duty to push every investigation which tended to throw light upon the official con­
duct of the Secretary of War and his subordinates of that Department, however pain­
ful might be the performance of such duty; but if we at any time discovered evidence 
which involved only unofficial persons, and especially ladies, we should not feel bound 
to prosecute any inquiry which we knew could have no other result than that, for onr 
inYestigations bad nothing to do with priYate individuals, but only with officiaJs. 

G. 

_J cceptcwce of Te-~ignation. 
EXECUTIVE 1\JA"SSIO:N, 

Washington, MaTch 2. 
DJ~AR Sm : Your tender of resignation as Secretary of \Var, with the request to have 

it accepted immediately, is received, and the same is hereby accepted with great regret. 
Yours, &c., 

H. 

U.S. GRANT. 

HOUSE OF REPRESEXTATIYES, 
Washington, D. C., March 2, 1876. 

SIR: I have been informed that my name has been mentioned in connection with the 
recent charges against the Secretary of \Var; first, that I attempted to induce the wit­
ness, C. P. Marsh, to swear falsely; and that the Hon. J. C. S. Blackburn, a member of 
your committee, was a relative and would suppress the whole matter. What I desir0 
to state is that each of the above statements is ntterly and entirely false . 

. Very respectfully, 
\VM. M. TOl\ILIXSON". 

I demand, in justice to myself as well as to Hon. J. C. S. Blackl:mrn, a personal ex­
planation. 

\Y. l\f. T. 
Hon. HIESTER CL Y:\IER, 

Chainnan of Committee of Expenditures of War Department. 

\Villi am ~f. Tomlinson deposes an(l says that the foregoing statement is j nst aml true 
to the best of his knowledge and belief. 

\V~f. 1\I. TOl\ILIXSOK. 
Sworn and subscribed before me this 2<1 )1arch, 1876. 

HIESTER CLY~IER, Chairman. 
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I. 

W ASHL."\GTOX, D. C., .Zifarch 2, 18i6. 
Mr. Pr.ESIDEXT: I hereby tender my resignation as Secretary of \Var, and request its 

immediate acceptance. 
Thanking you for your constant and continued kindness, I am, respectfully and truly 

yours, 
\YM. \V. BELKNAP. 

A trne copy: 
F. D. Gr..\....Yr. 

K. 

EXECUTIVE MAXSI0!\1 

Washington, March 2, 18i6. 
Sm: In reply to your note of inquiry of to-day's date the President directs me to say 

that the hour of the acceptance of the resignation of Hon. W. W. Belknap as Secre­
tary of War was about 10.20 o'clock this morning. A copy of the letter of resignation 
is herewith inclosed. 

I am, sir, your obedient servant, 

Hon. HIESTlm CLYMER, 

C. C. SNIFFEN, 
Secretary. 

Chai1·man Committee on Ex]Jenclitw·cs in the Trar Department, House of Rep1·esenta­
tives, present. 

W ASIIINGTON, JJfarcft 8, 18i6 . 
.. ~ C\ION \Vou;o sworn and examined. 

By the CHAIRMAN : 
Question. Where do you reside ?-Answer. In this city. 
Q. You are recorder of the District of Columbia ?-A. Yes; sir; recorder of deeds. 
Q. How long have you resided here ~-A. Since 1862. 
Q. Have you ever been appointed to a post-tradership yourself~-A. I have not, sir. 
Q. Do you know anything with reference to the appointment of others to any post-trader­

ships ?-A. Only in one case. 
Q. State what you know about it.-A. The case of Mr. William C. Friedlander, who 

came here, I don't remember the time; he had at the time he came a post from which he 
was to be ousted. I did not know the gentleman at the time. He had letters of introduc­
tion to me from intimate friends of mine asking me to aid him to retain his post. I went 
with him to the Secretary of War, who told me that he could not retain his place unless the 
member of Congress from Texas, Mr. Degener at that time, was satisfied. A telegram 
was sent to him asking whether he would be willing that Mr. Friedlander should be ap­
pointed. My recollection is that a favorable answer was received, which was placed on file, 
and Mr. Friedlander was re-appointed to the position he then held. 

Q. Do you recollect the name of the post ?-A. I do not. I made no memorandum of it, 
and have no recollection. It was a. mere matter of friendship on my part, aiding him. 
I have not seen Mr. Friedlander since except at the depot some four months ago, when he 
was going to New York, and I met him incidentally. 

Q. Do you know Joseph Friedlander 7 -A. I do not. 
Q. Do you know Joseph Loeb, of this city ?-A. I do not. I never saw him. 
Q. Did you ever assist or recommend William C. Friedlander for more than onl.l post?­

A. I did not. I may state that I don't believe that the post he now holds is the post which I 
aided him in the first place to retain. I do not think it is ; I am not certain. 

Q. Were you, or any person for you, paid any consideration for your services in the 
case 1-A. None whatever, sir. It was a case like hundreds of others recommended to me 
from all parts of the country. 

Q. Is this the only appointment to a post-tradership of which you have any knowledge 7-
A. The only one. I have received letters time and again from persons asking me to aid them, 
but I have paid no attention to them, because I did not know anything about the persons, 
nor had I the influence. I do not suppose this party would have retained his position but 
for the telegram rece:ved from Mr. Degener; in fact, the Secretary made that a condition of 
his retaining the place. 

By Mr. RoBRINS : 
,- Q. Do you know anythiug- bearing upon the offido.l conduct of the Secretary of ·war or 

any botly in his Department ?-A. Nothing whatever, sir. 
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Q. In any matter, whether Lhis or others 7-A.. Nothing whatever. I hold an official po­
sition here, and to a certain extent an influential one, and I have bad time and again official 
favors and courtesies, as every member of Congress can well appreciate and understand, 
but there has been nothing whatever iu connection with any money transactions there, pro 
or con, to call in question the official integ-rity of the Secretary or myslef. 

Q. I do not know what you mean by official favors-not money favors ?-A. Well, I will 
~tate, for instance, a letter would be received from a party, say in Pittsburgh-! was re­
ading a letter over last night from an aged mother, whose son, her only stay and hope, was 
in the Army, and she was anxious to have him discharged-! would in that case go 
to the Secretary of War, and bring the papers before him, with strong recommendations 
from prominent citizens of Pittsburgh, and he might or might not grant the favor asked. I 
believe there were one or two such instances whue he discharged the parties. That is wh~t 
I mean by official favors and courtesies1 and nothing else. 

\V.\SJIIXGTOX, March 8, 18i6. 
\V. T. CLARK sworn and examined. 

By the CHAIRMAN: 
Question. Where do you reside?-Answer. Washington. 
Q. How long have you resided here f-A. Since the 1st of May, 1874. 
Q. Did you ever have any persons appointed to post·traderships ~-A. I cannot say that I 

have. I have made recommendations when I was in Congress. I cannot recall any person 
I recommended who was appointed except in one instance. I think that was at Fort Con­
cho ; a man by the name of Trainor was turned out. I used every effort I could with the 
Secretary to have him retained, but be was removed and somebody was put in his place. 
Afterward the Secretary sent me a note asking me to recommend somebody to that post, 
and of course I recommended the former trader, Mr. Trainor. That is the only transaction 
of the kind I can recall to mind. I think, however, I have recommended a great many 
gentlemen down there for appointments. 

Q. Did you ever receive the appointment of James Owings for Fort Concho, Texas, as 
post· trader ~-A. I don't think I did. I am not quite clear about that. If I _did, I know 
I sent it back. 

Q. I only want to kmnv whether you ever received it ?-A. I am not sure that I did. 
Q. You did receive that of James Trainor?-A. I never received his appointment. He 

was appointed afterward-after Owings. I don't think Owings ever was a trader there. I 
never saw James H. Owings to my knowledge. , 

Q. And yet you recommended him 7-A. On recommendations sent to me from my dis­
trict wh~n I was in Congress. I was in Congress at that time. 

Q. The papers of Trainor were sent to you 1-A. I think they may have been. If they 
were, I probably forwarded them right to him at the fort. 

Q. You don't recollect about James H. Owings ?-A. I do not, indeed. I don't know any­
thing about the case at all. 

Q. Were those the only cases in which you ever recommended or had papers ?-A. I 
would not be surprised if I recommended somebody at a number of posts there when I was 
in Congress. I presume it would be discovered by the files of the War Department that I 
recommended them, possibly, at El Paso, Fort Bliss, Port Clark, or Fort Duncan. There 
were so many coming to me constantly that I simply put my name to their papers and for­
warded them. 

Q. Do you recollect the appointment of Chauncey S. Cook to any position.-~. I never 
heard his name before, that I know of. 

Q. I see he was appointed at Fort Mcintosh on the 14th of October, 1870, and resigned 
the 13th of December, 1870, and that his papers ·were sent to you.-A. I don't recollect 
him. 

Q. The record also shows that M. M. Stein was appointed the 13th December, 1870, two 
clays after Cook resigned, and that his papers were also sent to you. Have you any recol­
lection 9f that ?-A. I have not the slightest. 

Q. Do you know either of these two parties ?-A. I never saw them in my life that I 
know of-Stein or Cook. My colleagues in Congress wonld frequently come to me, know· 
ing my then intimate personal relations with the Secretary of War, to get me to indorse ap· 
plications, which I would do cheerfully upon the recommenuations which were presented, 
and at their request; but as to ever having an interview with the parties themselves, or 
seeing them, I have no recollection whatever. I know James Trainor well, the Concho 
man; he was a very warm personal friend of mine, and is to·day, I believe. He was 
very much worried at the idea of being turned out, and so was I. 

Q. Was there any consideration at all for any of these appointments, given by those per­
sons to you ?-A. By no means, sir; certainly not. I could not be insulted that way. No, 
sir ; nor any transaction in any wa . 
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Q. Do you know anything in relation to post-traderships in the Army ?-A. Not a thing, 
sir; only what I see in the papers. 

Mr. BLACKBURN. Does it appear, Mr. Chairman, what dates were covered by these ap­
pointments sent through General Clark' 

The CHAIRMAN. I read from the official statement that James Owings was appointed 
March 4, 1872, and re!<igned March 11, 1872. His papers were sent to the care of William 
T. Clark, House of Representatives. James Trainor was appointed March 9, 1872, and 
resigned December 8, 1873. The papers were sent to the address of General Clark. Oc­
tober 14, 1~70, Chauncey S. Cook was appointed post-trader at Fort Mcintosh, Tex. He 
resigned December 3, 1!:<70. His papers were sent to the care of the Hon. William T. Clark. 
M. M. StPin was appointed December 13, 1870, and resigned the 11th of December, 1872, 
and his papers were also sent to General vV. T. Clark. 

By the CHAIR~AN: 
Q. Do you know whether Trainor sublet that post at Fort Cencho, Tex. ?-A. I don't 

know anything about it. I don't believe he did. I never was at tlw post, but I don't think 
be ever did. My information is that he broke up there and ran away without paying his 
debts. I have not seen him for three or four vears. 

Mr. BLACKBURN. Mr. Chairman, I believe "the earliest date at wbieb any of these papers 
of appointment were sent to Mr. Clark was in 1870? 

The CHAIHMAN. Yes, sir. 

By Mr. BLACKBURN: 
Q. Were you ever postmaster at Galveston ?-A. Certainly I was. 
Q. Will you state the time ?-A. From the 1st of October, l872, to the 7th of June, 1874. 
Q. Was there any difficulty about your accounts as postmaster at Galveston ?-A. There 

was difficulty about my accounts. There never bas been any at the Department, though. 
Q. Were you a defaulter ?-A. No, sir; never to the Government, one cent. The Gov­

ernment paid me back over $4,000 of the money that they owed me w ben they branded me 
as a defaulter. 

Q. Did you serve out your term in the Forty·seconu Congress ?-A. No, sir. Mr. Giddings 
got my seat. 

Q. What is your occupation now '-A. I am a lawyer-attorney at law. 
Q. Have you any connection, either officially or otherwise, with the Quartermaster·Gen­

eral's Department ~-A. Yes, sir. 
Q. How long have you been here ~-A. Since the 20th of January last. 
Q. In what capacity ?-A. I am one of the officers to examine into claims against the 

Government. 

By Mr. ROBBINS : 
Q. It is true that charges were made against you for defaulting 1-A. 0, yes; and I had 

to meet them too, aud I met them manfully and successfully. I can bring documents 
from the Sixth Auditor's Offiee to show that. I thought I was very badly treated, and I think 
so yet. 

W.>\SHIXGTON, March B, 1876 
B. F. GRAFTON sworn and examined. 

By the CHAIRl'IBN: 
Question. Where do you reside ?-Answer. I am a citizen of the State of Texas, tempo­

rarily living in the District of Columbia, engaged in the practice of law. 
Q. How long baYe you been residing temporarily in Washington ?-A. Since .May 3, 

1873. 
Q. Were you ever a post-trader 7 -A. I believe that I was appointed post-trader some 

time in 1870 or 1871, I am not certain, at the post of Ringgold Barracks, 'l'exas. 
Q. Did you procure the appointment personally from the Secretary of ·war ?-A. Yes, 

sir. The circumstances attending that appointment are these: About that time l bad re· 
signed from the regular Army, and I was a little uncertain as to what I should do. I thought 
some of engaging in the business of Army transportation in Texas, and in connection 
with that, of securing some appointment at some of these military posts. The appointments 
were then being made by the Secretary of War, and I applied, I think, for the post at Fort 
Concho, knowing that to be a good post. I was recommended by the Texas delega­
tion for the appointment. Col. John \V. :Forney, who was then in this dty, an old friend 
of mine, was just selling out his Chronicle at that time, and be sent for me one night and 
told me that he had sold it out, and wanted me to prepare the papers and to look to the se­
curity for the payments to be made. I did so, and I took the matter entirely in hand. He 
wanted to let the whole transaction go along without exaeting, as I thought, proper secu­
rity fo · to U,O It ran along through a period of several 



SALE OF POST TRADERSHTPS. 17 

weeks. I was temporarily in the city at that time, and I objected to all this, and finally made 
the parties give a chattel-mortgage, and, as it turned out, I secured to the colonel about :$25,000 
by that course that he would not have g-ot otherwise. I explain this to the committee to 
show my connection with Mr. Forney. For these services I charged him nothing. I told 
him of this application that I had made for the Fort Concho post-tradership, and be said he 
would interest himself in it and try to help me. I was appointed. I accepted the appoint­
ment. 

By Mr. BLACKBURN : 
Q. You were not appointed to the post that you applied for ?-A. No, sir; I was not. 

That appointment bad been made, I believe, or there was some reason given for not appoint­
ing me to that post. 

By the CHAIRMAN; 
Q. You were appointed at Ringgold Bctrm~ks ?-A. Yes, sir. 
Q. Do yotl n>member the time of your appointment ?-A. I do not. 
Q. The record has it the JOth of October, lcl7U ?-A. That is probably correct. I do not 

remember. 
Q. State bow long you held it.-A. I never went there ; never took any interest in the 

matter. I rrsig-ned it. 
Q. Do you know who was appointed in your place ?-A. I do not remember. 
Q. Did any ~onsideration whatever pass between you and Colonel Forney for the pro­

curing of that appointment r-A. None at all, sir; neither directly nor indirectly. 
Q. Did you re~eive the commission of nppointment yonrself?-A. Well, [am not certain 

as to that. A good deal of my mail was sent to the Chronicle Office then, in care of Col­
onel Forney, but I received the appointment. 

Q. You were in the city when you received it 1-A. Yes, 8ir; I was in the city, andre­
ceived and aecepted it bere, but I afterward learn ell about the post, that there was nothing in 
it at all, and I resigned it. 

Q. Yon do not know who were your successors '?-A. I think a man of the name of 
Tucker was appoiuted, but I am not certain about that. 

Q. Do yon !mow the person who succeeded you personally ~-A. There was a man named 
Tucker came to me after I had resigned the post, while I was still her.:J in the city, and 
stated that he understood that I was a Texan, and so forth ; that be bad applied for several 
posts, but had not been able to obtain them; that he understood that. tl' is was a vacancy; he 
bad bP.en, I think, sutler to General Thomas, in the Army of the Cumberland, and I had 
served in the Army during the war; and I read over his papers, and I may have indorsed them; 
I do not know whether I did or not; there were a good many applications made at 
that ti rne; I d"u't re111ember abuut them, but I think there was a man of that name. 

Q. You think he was appointed ?-A. Well, I do not know whether he was appointed or 
not I think he was. 

Q. Have you any knowledge with reference to the appointment to other post-tradcr~>hips 
than this ?-A. Yes, I have. 

Q. Please state what you know.-A. Last fall there was a man named Davis who ap­
plied for an app,intment at Fort Davi::;, in Texas, and he wrote our finn a letter, (we were 
doing some business for him,) and stated that the post-trader there had resigneJ, and that he 
was an applicant for the appointment, and he sent on some papers here to our firm. I knew 
the man, and I iudorsed his application put the papers in the mails, and sent them to the 
Secrerary of War, and about three weeks thereafter I received an appointment for this mau 
as post-trader, and I put it in the mail and sent it to him. I received no compensation what­
ever for that aud paid none to anybody, of course, either directly or indirectly, or in 
any other way. It was merely a gratuitous matter. 

Q. A mat.'er of friendship ?-A. Yes, sir I am a citizen of Texas, am1 that is the reason 
that he appliPd to me. He was recommended by judges and Army oflicers out there, and 
people 'Of that kiud, and I don't think he had any improper connection with the business in 
any way. If 1 bad thought he had I would not have indorsed his papers. 

Q. I:; that the only other case you know of?-A. No, sir. I know of another case. Some­
body, I do not know who it was now, sent me up some papers and wanted to know about 
Fort Brown in Tt>xas. I do not know what year that was in, but it was after I was living here 
in Washmgton, and I indorsed his papers and sent them up to the \Var Department. (I 
eannot remember the name because we have a great many correspondents m Texas-we 
do a great deal of bu10iness down there-but if it were mentioned I would kuow it)-I in­
dorsed the mau 's p~tpers, sent them to the War Department in the mail, and received a 
letter some time after that stating that this man was shown to have been in the rebel army, 
and therefore he could not be appointed, and I put that letter in the mail and sent it to him. 
That is all the connection I bad with it. 

By Mr.\ROBBINS: 
Q. "\Vas that man appointed ?-A. He was not appointed; and the rea~ on afisigned in the 

letter of the Secrett~.ry of War to me was that he had been in the rebel army. That was tl.c 
language of the letter, as near as I can remember. 

B. Mis. 184--2 
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W ASIIlNGTON, March 8, 1876. 
D. C. FORNEi' sworn aLd exa:nir:eJ. 

By the CHAIRMAN: 
Ques;tion. ·where do you reside ?-Answer. In Washington. 
Q. Have you ever received an appointment as post-trader ?-A. I think I did. It was 

tendered to me by the Secretary of War, but I neYer accepted it. 
Q. Do you remember when ?-A. Five or six years ago, I think; I am not accurate about 

the date. 
Q. Do you remember what fort it was at 7-A. No, I do not. I never saw the commis­

sion. It was offered to me, and on reflection I made up my mind to have nothing to do 
with it. 

Q. Do you know what part of the country it was in 7-A. No, I really do not. All I 
know is, that the Secretary of War offered me one of the posts. 

Q. Please state the circumstances under which he offered it to you.-A. I don't know, 
except that he was anxious to do something for me, and be said, if I wished, he would 
give me one of those post-traderships. Of course, I felt grateful to him at the time for it; but 
on reflection and consideration, I determined to have nothing at all to do with it; and but 
for this subpoona I would not have known that I had been e.ppointed, or anything except 
that he offered it to me, or said I couid have it. 

Q. You did not accept it ?-A. No, sir. 

By Mr. RoBBINS: 
Q. Did he make his offer to you verbally ?-A. Yes, sir. 
Ci. What was the cause of his saying that he wished to do something for you ?-A. I 

don't know anytlling special, excepting that he thought I was entitled to some recognition 
by the party, for some reason1 

Q. What did you understand by that remark, was the moving influence that caused him 
to desire to do something for you, simply because you were zealous ~-A. Simply because I 
was zealous in the cause of tho republican party. 

By the CHAIRMAN: 
Q. You are set down by the War Department as having received the papers of appoint­

ment o£ B. F. Grafton to Ringg·old Barracks. Have you any recollection of having received 
them '?-A. Not the slightest. 

Q. Do you know any other appointment to post-traderships or other appointments made 
by the Secretary of ·war ~-A. No, sir; t have not the slightest knowledge. 

Q. Do yon lwow anything of the affairs of the War Department, of your own knowledge, 
w bich should receive the attention of this committee '?-A. Not in the slightest degree. 

By Mr. ROBBINS: 
Q. Do you remember the s~cretary r,f vVar telling- you in that personal interview, when 

he offered you this post, of the value of those posts ?-A. No, sir; he d1d not. 
Q. You don't remember his saying anything about that ?-A. No, sir. 
Q. He proposed to do something for you 7-A. Yes, sir, 
Q. You understood the proposition then was to give you a valuable place ~-A. I pre­

~-sume so; a place out of which I could have made some money. The Jaw tl1en as now 
prevented the Department from giving me any advertising for my paper, and I suppose (it 
is a mere presumption on my part) that he thought be could do something for me in this 
way; but, as I have said, I concluded, on reflection, to have nothing to do with it. 

Q. Wbat paper was that 7-A. The Sunday Chronicle. 

\VAS111NGTON, Ma1·c!t 8, 1876. 
GEORGE L. CooK sworn and examined. 

By the CHAIRMAN : 
Question. Where do you reside ?-Answer. I reside at present in Washington. I for­

merly resided in Chicago, but carne here about the 1st of October to make this my resi­
dence.* 

Q. Have you ever held a post-tradership ~-A. Yes, sir; I held a post-tradership at Fort 
Wingate, in New ~Iexico. I was appointed October 6, 1870, and resigned on the 27th of 
June, 1872. 

Q. I wish you would state the circumstances under which you obtained that appoint­
ment ?-A. About the 4th of July, or along in July, 1870-that is, the July previous to 
my appointment-I understood that the law was to be changed or had been changed, and it 
was suggested to me, by some of my friends out in the West, that I might get such an 
appointment. I proceeded upon that suggestion to get such recommendations as I could; 
tlley were from various parties, some of them members of Congress and some of them 
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business friends; and among others was General E. vV. Rice. I made my application for 
the appointment in the manner suggested, and I rather expected to bear from it in some way 
or other in a short time. It was delayed from time to time; and about that time, I think it was, 
Congress adjourned, and I had thought of going to Mr. William B. Allison (Senator Alli­
son now) and asking him to look aftC'r it for me; but it so happened that, before I could see him, 
he had left the city. I didn't know, then, whom to see in re2;ard to it, and I thought I would 
not make further personal application myself; so I took occasion to go to see General 
Rice. knowing tha't be was from Iowa, and that he was formerly in the Army with the 
Secretary of War. I went to see him, and he said that he would look after the matter. 
There was a little more delay, and as I had other propositions of business I told him that I 
would like to have the matter settled one way or the other, and he then said to me that he 
thought that he could get the appointment for me very shortly, but that be must have some 
consideration out of the income from the appointment. vVell, I said that I had been seek­
ing the appointment on my merits and on the strength of my own friends, as I had political 
frierids, and that I did not think I could do anything of that kind. I don't know whether 
that conversation went any farther. A.t any rate I left him at that time, and waited a short 
time longer, supposing that I would probably bear from it, but I did not; I am stating this 
as not the verbatim words, but the substance as I recollect it now. Finally, he said to me, 
"See here, if yon wi:l make an arrangement to pay me for this or make a division, I will 
fix you ; I will fix your appointment," or words to that effect. A.t that time I had been 
delayed so long that my other business arrangements had been interfered with so that I 
could not accomplish what I wanted in that line, and I assented to that arrangement. 

Q. What arrangement did you a.,;sent to ?-A.. The arrangement that he should have a 
~ertain amount of the profits of the post. 

Q. State what that amount was.-A. Well, I supp)se it would amonnt to about one-half 
of the net receipts of the post, of anything that should be made. Under that arrangement, 
shortly after that, I received the :..ppointment, accepted it. and went to the post; that is, I 
went to Fort Lyon, At that time I had a business arrangement with a party who was then 
quartermaster there, and who was to resign and furnish the money for us to go into busi­
ness there, but before he had made his arrangements to resign he was tried by 
~ourt-martial and dishonorably dismissed the service. He bad represPnted to me thai be 
had money in some western bank, I don't know where it was, but I found tbat he did not 
keep his agreement ; and in the mean time I had gone down to the post from Fort Lyon and 
found that he did not forward any money, and I happened. to hear afterward that he was in 
this difficulty, so I could not have anything more to do with him. The result was that 
I went on and, in expectation of this money, bought the stocks of goods on hand. 
When I found that he did not get the money, I could not meet my obligations, and I was 
compellec1 to make the best arrangement I could with the previous owners of tr e stocks of 
goods, and to allow them to run it for me, un~il I could come north and see whether I could 
make different arrangemflnts. Under those circumstances occurring in that \vay, I was at 
considerable expense bl)th coming and going, and my goods were put at low prices. In the 
mean time the number of troops at the post had been reduced by the detailing them off to 
{}ifferent parts of the country, and also the pay of the Army bad been reduced. and it finally 
made it so that I could not nu~;ke anything out of it. My expenses amounted to more than 
anything that I made, and in l H7:J, when I finally resigned, I came back and left the post in 
ibe hands of the men who were iutere~>te<.l with me clown there. I left the post and resigned 
at that time. 

Q. You were appointed on tb~ 6th of October, 1870; how long before that in 18i0 had 
you made application for the post; can you remember bow loog your appointment was de­
layed in the Department f-A. My application was made, it seem to me about-I lost all 
my papers in the Chicago fire, but I think it must have been from the lst to the 15th of 
August. 

Q. Did you ever see the Secretary of War about tl1e matter yourself? -A.. I o11ly saw 
him on one occasion. 

Q. What occurred then ?-A.. I just went into his office and was intro<.luced to him. I 
was not personally acquainted with hilll, and he simply asked if I was an applicant for the 
post-tradership at Fort Wingate. 

Q. Was there any other applicant that you know of for the same post f-A. He tnrned to 
.a pile of papers on his desk and said he, "I have got, I suppose, forty applications for that." 

Q. Did you have any other of your friends call to see ldm in your behalf7-A.. I asked 
Mr. Allison to call, and, as I understood, he went, and he gave me a letter of recommenda­
tion, too; and nlso Judge D. M. Cooley, former Commissioner of Indian Affairs, gave me 
.a letter. 

Q. How long d1d you remain here in ·washington in prosecuting your application ?-A. 
Until about the time that I received the appointment. 

Q. You say that at your first conversation with General Rice he made a proposition and 
you did not accede to it then ?!_A, Ye11, sir. 

Q. Was it the same proposition that you afterward acceded to ?-A. The same proposition. 
Ci. Did he say that he had power to have you appointed ?-A. He said that he thought he 

could get me appointed. 
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Q. Was it Hpol<en cf between you what would be the probable amount of profit corning 
to you ?-A. Yes, sir; we had supposed that the post would net about $15,000. 

Q. He was to have half~-A. He was to have half. 
Q. Did you make a written contract on the subject with him f-A. The best of my recol­

lection is that I did, but I Lave no papers. All my papers were destroyed in the Chicago 
fire. 

Q. Did you have duplicates-did be keep one and you the other ~-A. I am not sure 
whether there wt:re duplicates or not. 

Q. Wh.o drew the agreement '?-A. I think he did. 
Q. How were the payments to be made ~-A. The account was to be made at tbe end of 

the year, and then I was to notify him bow much the whole amount of the business was. 
Q. Do you recollect ·whether there ·was a stipulation in that agreement that you were to 

hold that appointmrnt under him-that be was to have the control of the appointment ?-A. 
Do you mean that I ·was to go out at any time that he said so~ 

Q. Yes.-A. My impression is that there was not anything of that kind, but that I >vas to 
have the benefit of his influence here. 

Q. Was any security asked to secure him for his share ?-A. No, sir. 
Q. How mnch did you ever pay him under it?- A. I never paid him a cent. 
Q. The reason was that you cor ld not raise the money to go into the business ?-A. Yes, 

sir. This quartermaster got turned out, and the consequence was that in the bank in which 
he supposed be had some money they found he was a defaulter. 

Q. Did General Rice ever propose to put any money in the enterprise ~-A. No, sir. 
Q. He was to furn~sh nothing but procuring yon the appointment, and he was to get half 

the profits ?-A. Yes, sir. · 
~· Did you consult with any person here about making this agreemcut before you entr.red 

into it ?-A. No, sir. 
Q. Have you ever had any conversation with GenHal Rire on this subject since you made 

the agreement ?-A. In 1e7:t I came bac>.k here, and then said ts bim, "I am going to throw 
up this appointment. I am not making any money, and I cannot go on at all." 

Q. Did you ever see him in the interval-between the time you recP-ived the appointment 
and the time you res1gned ~-A. Yes, sir; I saw him about the time I received the appoint­
ment. 

Q. But between that time and the time you resigned, on the 27th June, 1872, d1d you ever 
see him ~-A. I think I saw him here in the winter of li:)7J, or late in the fall of 1~7 J. 

Q. Did he ever write to you with reference to the business there ~-A. Yes, sir. Ile 
wanted to know bow I was getting along. 

Q. Have you copies of any of his letters?-- A. No, sir; all those letters and papers that I 
had were burned up in the Chicago fire, and by that I can fix the date when I saw him in 
1871, because the great fire occurred October 9, 1871, and I arrived at home in Chicago 
three d~s before that. 

Q. And about that time it was that you saw Q,meral Rice ?-A. Then, in Dctember fol­
lowing, I came on here to Washington and saw him here at tbat time. 

Q. Can you state from recollection what was the tenor of your conversation with him 
at the time ?-A. It was prineipally lhat he wa'l dissatis~ed because the thing was not 
making any money, and be inqmired as to what projects or means of raising money for carry 
ing on the business of the post I had; and I made explanation to him that I bad been 
t~lking with parties-that was the purpose for which I returned-parties both in Chicago 
and Saint Louis who should take an interest with me and furnish some money. I ex­
plained all that to him, as to what I proposed to do to raise money to carry on tbe busi­
lless as it should be carried on to make money, and he said of course he had put confidence 
in what I had said in regard to my means for carrying on the post. 

Q. The suggestion being, I suppose, that if be bad not thought you batl means you would 
not have received your appointment ?-A. I cannot say that he said that, but that was 
probably the inference. 

Q Do you recollect the tenor of his letters to you on this subject ?-A. They were gen­
eral letters ; they were not specific; the.v were letters inyuiring as to how I was doing 
ing and wishing that I would make him a sort of specific report. 

Q. Did he ever intimate to you that if you did not make the thing pay you woulll be 
turned out ?-A. No, sir; he never said that to me. 

Q. He die not intimate it in his letters ?-A. No, sir. 
Q. Wbo wen~ the :,ntlers at Fort ~7ingate before you were appointed post-trader there?­

A. Right here I wa11t tu meution one reason why I think that he never said anything of 
that kind to me, awl tl11:tt was, that 1 had tht:>se strong friends in Iowa, and that he · 
kne\\' that they were pret.t.y stroug friends, and he wauted probably, to conciliate them. 

Q. At the time you wade this agteement with him, just before that appointment, was there 
any conversation with you about paying so much cash down for it ?-A. No, sir. 

Q. A division of the profits was the consideration ~....,....A. Yes, sir; because he knew, or I 
supposed be knew, that I could not pay him the cash down. 

Q. Who was yonr sneeessor at Fort \Vingate ?-A. That I do not know ; I might recol­
ect if he was mentioned. 
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Q. Henry Reed ?-A. I think that was his name; I do not know the man. 
Q. Do you know through whose influence he was appointed ?-A. No, sir; I do not 

qmow anything about it. 
Q. You do not know whether he bad any contract with anyboJy about it ?-A. No, sir; 

I don't know anything about that. 
Q. Do you know of any arrangements made with regard to any othu post-traderships 

between any parties whatsoever ?-A. No, sir. 
Q. This is the only one of which you have any knowledge 1-A. The only one at all of 

which I have any knowledge whatever. 
Q. Have you had any other transactions >Yith the War Department, or its latf\ chief, 

other than this ~-A. None whatever. 

Dy Mr. RoBBINS: 

Q. Yon uuderstol'd that hy paying the amount which you specify, you would be able to 
-secure the appaintmeut? --A. That 1 should haye his influenee to secure me the appoint­
ment. 

Q. I understood you to say that he said be would fix you up or that he would have you 
fixed if you would agree to pay the half of what you made ?-A. That might have been 
my language; that was a little loose, perhaps. I do not know, because I have not seen the 
papers at all. 

Q. I was not going to cavil ahont words. Your understanding was that you would se· 
cure it by that; he assured you that you would-that he would have it fixed '?-A. Yes, sir. 

Q. You did understunu, then, from w bat he said that you could secure and keep the ap­
p ointment by paying him the half ¥-A. I understood that I could have his influence to 
:Secure it and keep it. 

Q. What did be t~ll you abont his influence with the Secretary of War ?-A. He said 
that he thought he could control the post. 

Q. Did he tell you bow he could influence the Secretary of War so that he could control 
the post bimselH-A. No, sir, . 

Q. Did he say nothing to you about any inducements that he would bold out to the Sec­
retary of \Var to give him control of the post ~-A. No, sir. 

Q. You say you had a written contraet ?-A. Yes, sir; there was a written contract. 
Q. Was that written contract made and duly executed before you received the appoint­

ment ?~A. No, sir; afterward. 
Q. It was understood 'beforehand that it should be fixed so ?-A. That was a verbal 

.agreement. 
Q. And it was to be put in writing; was it so understood before you got the appoint­

ment? -A. No; I jon't recollect that anything of that kind was said. 
Q. After you got the appointmeut, however, it was, at his request, put in writing f-A. 

Yes, sir. 
Q. Did you ever have any conversation with the Secretary of War?-A. Nothing more 

than I have referred to. I don't suppose I have ever had half a dozen words with him. 
Q. Have you any means of knowing whether the Secretary of War was int~rested in 

that contract through General Rice in any way ?-A. No, sir. 
Q. Do you kuow anything fur or against that view ?-A. I dl)n't know anything either 

way. 

By Mr. BLACKIHJRX: 

Q. ·was it the case that at any time in your conYersation with General Rice he ever re­
ferred to the dispo:sition that he would make, or had to make, of his part of the profiLs which 
the post was to produce ?-A. No refer~nce is made to that to my recollectioD. 

Q. The Secretary of War was never m~ntioned nor involved in the conversation ?-A. 
Not in ·any of these conversations. 

Q. Did General Rice ever tell you in any of these conversations about the influence he 
had ever wielded in the matter of post-traderships before, to illustrate his power with the 
War Department ?-A. No, sir. 

Q. How came you to go to General Rice; who suggested him to you ?-A. I was ac­
quainted with him previously. I don't recollect how long, but I understood that Gen­
eral Rice was from Iowa ann that be had been a general in the Army and a friend of 
the Secretary of War, and I think a school-mate, or something of that kind. in close per­
sonal relations with him, and I don't recollect now how it came about, but I think that I 
must have met him npon the street, and must have suggested to him that I was au applicant 
for an appointment, but that my friend Allison had gone away; or he might have made the 
tmggestion to me, but I don't think he uid. I think I was regretting that Mr. Allison 
had gone away, and wishing that he would help me. 

Q. Had you ever heard from anybody that G~neral Rice's influence was valuable in 
~u.ch matters f-A. I don't recollect that I bad. 

By the CHAIRMAN: 

Q. D1d you ever pay him any money at all ?-A. I never paid General Rice a cent. 
Q. Did you ever pay anybody else in the business f-A. No, sir; I never paid anybouy 

:a cent. 
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WASlHNGTON, D. C., Marc!t 9, 1d76. 
JOHN LAWRENCE sworn anu examined. 

By the CHAIRMAN : 

Question. Where do you reside ?-Answer. In Yankton, Dakota Territory. 
Q. You are temporarily on a v~sit to \Vashington ?-A. Yes, sir. 
Q. How long have you resided at Yankton t-A. About fourteen years and a half. 
Q. Have you been a eontractor in any way at Standing Rock or any other posts in that 

country ?-A. Yes, sir; I was a contractor at Fort Randall for the last two years. In the 
summer of 1874, I bad a wood·contract, and this last summer some time, a beef-contract, 
and al,;o a hay-contract at Stam1ing Rock this summer. 

Q. With whom were those contracts for wood and beef at Fort Randall, and hay at 
Standing Rock 1-A. The contract for wood at Fort Randall, 1874, was mlctde by General 
Card. nt Saint Paul, and for the beef, it was made by Maj •Jr Du Barry, commissary at 
Saint Paul, and also for the commissary at Standing Roek. 

Q. Who was the post-trader at Standing Rock ?-A. I don't think I can give the name. 
It seems to me that the name of the man that had charge was Hawkins or Harkins. I had 
no businrss with him, however, at all. 

Q. vVho was the post-trader at Fort Randall ?-A. Pratt aud Ferris. 
Q. Have you any knowledge of any agreement by the post-traders at those posts with 

any persons ·with reference to the conditions under whieh they held them t-A. No, sir; I 
have no knowledge. There were some charges preferred against the post at Fort Randall 
last summer, and while in vVasbington last winter I t•alled upon tile Secretary of War 
and asked him if there was going to be any change in the tradership; if so, I would proba­
bly be an applicant for the position. He s~:tid there were some complaints there. Mr. 
Pratt is from Hillsdale, Mich., and I thiuk Mr. Waldron was tile man who secured the ap­
pointment for him, and the Secretary of \Var said that the matter bad been compromised 
and referred to Colonel Otis. 

Q. Have you ever had any conversation with any one about the trading-post at Fort Sully> 
and, if so, with whom ~-A. No, sir; I thinl< not. I know Mr. Athey, the trader there. 

Q. Have you not bad a conversation with Mr. Orvil Grant in regard to the trading-post 
at Fort Sully lately?-A. No, sir; not lately. 

Q. At any time ?-A. No, sir. I asked him once if be eould not give me a position up 
there. or something of that kind. 

Q. You asked him whether he could not give you a position at Fort Suily ?-A Any­
\vbere. 

Q. You had no conversatiun with him about Fort Sully ?-A. No, sir. 
Q. You have not said that you have had such conversation siuceyou have been in \Vash­

ington ?-A. I merely spoke to him once in the National Hotel. 
Q. Haven't you said so to any person that you had conversation with Orvil Grant in 

which be admitted that he was partner in the concern at Fort Sully '?-A. No, sir. 
Q. Have you never said so to any person elsewhere than in Washington ?-A. No, sir. 
Q. What was your conversation with him about wanting a place ?-A. I met him in the 

hotel, and said I to him, " You had better give me a position at some of those posts." I un­
derstood that he bad an interest at Fort Sully, but I neYer understood that his interest came 
below Standing Rock. 

Q. Did he say anything about having any interest at any other place but Fort Sully?­
A. No, sir. He said that be had all the employes that he wished at that time; that was 
about his reply. 

Q. Did be state to you tl:at he had control f-A. No, sir. I asked him if his business 
extended below Standing Rock, and I think he said not. 

Q. Did he say that it extended above ?-A. No; but I understood it did. 
Q. Did you never say to Dr. Burleigh, since you have been in Washington, that you had 

had a conversation with Mr. Orvil Grant in regard to business at Fort Sully or some other 
fort, and in wl i:.:h he admitted that he was still a partner there ?-A. No, sir; not at Fort 
Sully. 

Q. I do not say Fort Sully alone; at any other fort ?-A. No, sir; all I said to Mr. Grant 
was what I have stated. I asked him if he could uot gi\'e me a position at some of those 
posts up and down the river. 

Q. As post-trader ?-A. No, not as post-trader, but in charge of some of those posts as an 
agent for him or something of that kind, being well acquainted up and down the river for 
years. In a friendly way I mentioned it. I did not press it at all. 

Q. Did he state any conditions upon which you could get a position ?-A. No, sir. 
Q Do you bold any position under the Government in that Territory now ?-A. No, sir. 

I have been a member of the legislature there for a number of years, but I have no position 
under the Government. 

Q. Have your beef, and wood, and hay contracts expired ?-A. All completed except the 
beef contract, which runs until the 1st of July next. I deliver it as it is wanted. 

Q. Who is Mr. Lawrence who has just been appointed and c.onfirmed by the Senate as 
agent for a tribe of Indians in Dakota Territory '?-A. He is a brother of mine, It is for the 
fonch~ trjbe, a small tribe, 
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Q. On whose sug-gLIStion was he appointed ?-A. Bishop H<l.re's. 
Q. What is the general reputation as to who controls the upper river abo•·c Standing 

Rock ?-A. It is generally supposed that Mr. Orvil Gra:1t does. 
Q. The brother of the President 1-A. Yes. sir . 
Q. And so far as yon know he is the person to whom all persons must apply f<Jr eontraets 

and post~ there 1-A. I think th lt, i~ g-enemlly nnJer>t•JO l. 

By Mr. Ronnr~s: 
Q. Do you know anybody that ever <.lid apply to him directly !-A. I do not. 
Q. You know of 110 other person than yourself that ever made any application to him?­

A. I do not. He gen<,raily went over the Nonh Paeiii~ Rlla•] to Bismarck, and I am at 
Yanckton. 

Q. Did he frf'quently go out to that cuuntry and visit those posts ?-A. I thiuk not-only 
once a year. One seawu he might have made two trips. 

Q. He was in the habit of going through from time to time to inspect them and look 
around?-~\.. Yes, sir; I never met him but once, but I would hear by the papers that he 
was then. 

Q. You did meet him on one occasion on that ldnd of a tour ?-.A. Yes, sir; I made appli­
cation for an Indian tradership at one time, and I presume I received it and gave bonds, but 
I could do nothing with Durfee & Peck who harl it at the same time. I could not compete 
with th<irn at all; so I never starred business. I tried to purcha:;e the stores from them at 
Fort Sully, but could not do it,; so i!ropped the matter. 

Q. How were they then?-.\. They were there with a regular li..:ense I suppo::;e from the 
Department. 

Q. Is the Department in tlte habit of licensing more than one man at a post ?-A. Yes, 
sir; I believe they do. 

Q At the time yon got tlHlt w:L'> it tlte custom to iicense m He th:tn one ?-A. Yes, sir; 
that was the rule. 

Q. \Vhat sort of an understalllling did you have with the Department when you made 
your arplieation and got it allowed ?-A. None whatever. I made it in writing and it was 
granted. 

Q. Did yon make it directly to the Secretary of \Var?-A. To the Indian Commissioner, 
Mr. Smith. 

Q. The gentleman that is now in ?-A. No, sir; the other. 

By .Mr. DANFORD: 
Q. Do you know any fact in connection with Mr. Orvil Grant' . ., control of the post-tralle1· 

ships of the Upper Missouri ?-A. No, sir. 
Q. No factf-A. No, sir. 
Q. All you have testified to is mere rumor ?-A. Yes, sir; so far as tht~.~ is concerned, ex· 

cept that I Gaw him once at--

By Mr. RoBBINS: 
Q, \Vas there any intit~ation made to yon by anybody on behalf of the \Var Department 

when you made application that you would make term~ with som>body who would get the 
appointment ?-A. No, sir; nothing of the kind. 

\VASHIXGTOK, JTarrh 9, !P7G. 
0RVIL L. GRANT sworn a·1d exa-nined. 

By the CHAIRMAN : 
Question. \Vbere do you reside ?-Answer. In Elizabeth, N.J. 
Q. What i~ your profession ?-A. I have no profession. I learned tbe tanning business, 

originally. 
Q. You are a brother of the President of the United States 1-A. Yes, sir. 
Q. Have you at any time had either a verbal or a written authority from the late Secre­

ta.xy of War in relation to post-traderships in the Army f-A. No, sir. 
Q. Have you, either directly or through others, exercised any control over any of the 

post-traderships in the Army '1-A. No, sir. Perhaps I had better modify that a little bit. I 
presume I was instrumental in g·etting one man appointed as post-sutler at J<'ort Stevenson. 

Q. Have you had any authority from the Secretary of War in relation to sutlerships, prior 
to this time ?-A. No, sir; none whatever. 

Q. Were you interested directly or indirectly in any partie; who had such aut'10riby from 
the Secretary of ·war ?-A. No, sir. 

Q. Were you ever interested with A. L. Bonnafon of Philadelphia, in any way, with ref­
erence to post-traderships f-A. No, sir; that is the post that' I refetred to, that his son had . 
but I had no interest in it. 
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Q. Had you ever any interest with Durfee & Peck in any post-tradership ?-A. No, sir; 
none whatever. 

Q. Did you ever have any conversation with Durfee & Peck, or either of them, with 
reference to the same ?-A . No, sir. 

Q. Did Mr. Peck ever apply to you for a post-tradership ?-A. No, sir; I never spoke to 
him in my life, never was introduced to him. 

Q. Do :you know where Durfee & Peck were post-traders ?-A. Nothing, only as I 
have heard. I do not know positively. I have heard that they were interested in certain 
posts. I do not know enough about it to swear to it; but I have hearrl persons say they 
were intf'resteJ in certain posts. 

Q. Did you know that they were post-traders at Fort Rice ?-A. I have understood that 
they were. 

~· And at Fort Sully ?-A. I have understood so. 
Q. At Fort Buford ?-A. I have understood that they were traders there ; perhaps there 

may have been some other persons connected with them, but l have always understood that 
they had some interest in it. 

Q. There is a Fort Peck, is there not "?-.A. That is an Ionian trauing post. 
Q Have you had any interest, direct or indirect, in the profits made from any post-trader · 

ship ?-A. No, sir. 
Q. Have yon ever had any interest, direct of mdirect, in any sutlersl1ip in the Army ?-A. 

No, sir. 
Q. Have you eYer had any interest, direct or indirect, in any Incian tradership ?-A. Are. 

you investigating the Indian Department~ Does that come nuder this committee ? 
Q. That i:> a question tllat this committee propose to a<>lc-~'\... I have been interested in 

an Indian license. 
Q. Be kind enough to state when you became so interested, at what post, anti where.­

A. l think it was early in January, lb7-J, at Fort Peck and Standing Roek. 
Q. Whom were you interested with at Standing Rock ?-A. Originally Mr. Casselberry 

and myself ran the establishment. 
Q. \Vhom do you own it with now ?-A. Mr. Bonnafon has an interest, too. 
Q. So that it is Bonnafon, Grant & Casselberry f-A. No; that is not the name of the 

firm . The license is in the name of Casselberry. 
Q. And you are a partner in the firm ?-A. Yes, sir; I am a partner. 
Q. What amount of money, if any. have you contributed toward this busiues::; at StanJ­

ing Rock ?-A. I put in $2,000. 
Q. How much, if yon know, did the others put in ?-A. No, sir; I cannot answer that 

que:stion. 
Q. You have a one third interest, have you ?-A. A one-third interest. 
Q. Is the whole amount of capital stock greater than $fi,OOO f-A. Yes, sir. 
Q. Please state what your idea of the value of the capital stock invested is.- A. I should 

think it was about $1:3,00U. · 
Q. You divided a full third of the profits ?-A. After payiugall expenses and the interest­

account. 
Q. For what reason is it that, haYing put in but o11e-sixth of the capital, you were to di­

vide one·third of the profit::; '?-A. At first we borrowed all the money at 7 per cent., and I 
was responsible for half of it. · 

Q. When was this partnership between you and Bonnafon and Casselberry entered into ? 
-A. I think it must have been in the mt1nih of January, IH76-this last January. 

Q. Is your agreement in "vriting, or is it verbal ?-A. I have uu article of agreement at 
all. 

Q. Is there a written article of agreement ?-A. There is one. 
Q. In whose possession t-A. I think it is iu the possessiou of Casselberry or Bonnafon, 
Q. Where does Mr. Casselberry reside ?-A. Jacob R Casselberry, 4::l0 Library street, 

Philadelphia. 
Q. Where do<>s Bonnafon reside ?-A. In Philadelphia. His name is A. L. Bonnafou. I 

think his name is Albert, but I am not sure. 
Q. His son, A. L. Bonnafon, jr., is post-trader at Fort Stevenson ?-A. Yes, sir. 
Q. Mr. Casselberry bas that agreement ?-A. One of them has it. I haven't it. 
Q. About what time was it executed ?-A. I think it was in Jauuary, 1876. 
Q. Prior to January, 11::)7(), had you any business or other relations with Messrs. CasHel­

berry and Bonnafon, or either of them ?-A. Previous to that., Mr. Bunnafon furnished us 
the money at 7 per cent.-loaned it to Casselberry and myself. 

Q. Then I am to understand you that previous to January. JB7u, Bonnafun was not in 
the partnership ?-A. No, sir. 

Q. He entered it in January, 1876 ?-A. Yes, sir. 
Q. Prior to that you and Casselberry were partners ?-A. Yes, sir. 
Q. Were you the only partners ~-A. Yes, sir. 
Q. When was that agre<>ment between you and Casselberry entered into ?-A. We had 

no article of agreement . I think it was in the fall or wiuter of 1874, perhaps November. 
Q. Where are you trading at ~-A. Standing Rock. 
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Q. Under what firm-name did you trade there from lf:l74 to 1876 ?-A. I think it was un­
-der the name of J. R. Casselberry. 

Q. You were a half-partner then ?-A. Yes, Rir. 
Q. And bad received the money from Mr. Bonnafon to continue your business at 7 per 

cent. ?-A. Yes, sir. 
Q. Did he advance any money ?-A. Yes, sir. 
Q. Did Mr. Casselberry put in none ?-A. I do not think Mr. Casselberry at fir3t put in 

any ; I think be afterward did. 
Q. Did you ever put in any '?-A. As I say, I put in $2,000 recently. 
Q. Do yon know the amount that Mr. CasRelberry put in first ?-A. I do not know ex­

actly, but I think the amount be put in and assumed was about $13,000. 
Q. For his hai£1-A. No, no. When we originally had it, Mr. Bonnafon furnished· the 

money, and we were to pay him interest, but he had no interest in the profits. I think 
$13,000 was about the amount. 

Q. The amount be loaued you two gept1emen together ?-A. Yes, sir. 
Q. For one-half of which you were responsible, and Mr. Casselberry for one-half?-A. 

Yes, sir. 
Q. Aml you think that Mr. Casselberry pnt about $:!,000 into tl1e firm ?-A. Yes; I 

think he pttt in something between $:2,000 and $3 000. 
Q. That lessened his indebtedness to Bonnafun down to, say, $4,500 ?-A. I shoNid think 

it would bring it somew.here in that neighborhood ; but then there was other money paid to 
1fr. Bonnafon se\·eral times. 

Q. You paid him $~.000 ?-A. I state th at sum in round numbers; it might vary 
10 or $15 from that. 
Q. When did you prty that into the firm ?-A. I think I paid it in this last month of 

Ff'bruary. 
Q. From the ti111e that you aud Casselberry entered into partnership in 1874, up to the 

time yon created the new partnership in January, 1876J can you state what were the pro­
fits of the post ?-A. No, sir. 

Q. Did yon take any account of stol'k, or of the condition of your business there ?-A. I 
presume there has been a statement. I do not kuow that there has ever been an inventory 
.or estimate of the profits. 

Q. During that. period, how much, if any, moJJey did you draw out, as representing your 
profits in the concern ?-A. We have not drawn out any profits-I have drawn out-1 am 
uot really clear on that matter, but I th:nk in the neighborhood of$1, 100. 

Q. Duri~1g the two years ?-A. Yes, sir; it is not two years yet; it is less time than 
that. 

Q. What do you consider tl1e value of your stock on hand now? You stated that the amount 
put iu was $13,000; what do you consider the value of your investment 7-A. H.eally, I 
am \'Ot able to answer that question. 

Q. When you went in with Bonnafon in January, ·was there no statement as to what the 
.property he invested in was "' orth ~-A. He kuew how much was still due him. 

Q. But did he have no statement of the business, givi11g its assets 1--A. I presume he 
had. 

Q. Did you ever see it ?-A. I have S€en one, but I have never examined it. 
Q. Do you know the figures that were in it ?-A. No, sir. 
Q. Did you pay any esp<lcial attention to it at all?--A. No, sir; I did not. 
Q. To whom did you pay your $2,000 in February ?-A. I paid $586 of a bill to Wright, 

Gillies & Co., of New York; I paid $400 and oJ<l to Dunham, Buckley & Co.; and I paid 
~Ir. Casselberry $1,000. 

Q. Then you consiJer your capital stock to-day invested at Standing Rock, $13JOOO ?-A. 
J should think it was about that. 

Q. And you haYe equal interests in it 1-A. Yes, sir. 
Q. Fort Peck was the other Indian trading-post you spoke of being interested in ~-A. 

Yes, sir. 
Q. How long have you been interested in that post?-A. Some length of time; .since 1874. 
Q. Who are your partners in that 1-A. Mr. Joseph Leighton. 
Q. What is the amount of the investment there ?-A. I don't know. I cannot answer the 

.question. 
Q. How much money did you put into that finn ?-A. I never put in anything. 
Q. Were you a full partner ?-A. I was a half partner, an equal partner. 
Q, Can you state about the amount of capital the firm invested there ?-A. I should judge 

·.about $25JOOO. 
Q. Was the agreement between you and Leighton in writing ?-A. \Ve origin·tlly bad 

()ne iu writing, but we never lived up to that. 
Q. Who has possession of that agreement ?-A. That agreement is in New York. 
Q. In whose possession ?-A. My impression is that I left it there with M. Armstrong & 

Sons, on Ferry street. I don't know their number. 
Q. That partnership was formed in January, 1874, you think ?-A. No; I thiuk it was 

i n November, 1874. 
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Q. It still continues ?-A. No, sir. 
Q. When was it ended ?-A. That partnership nevPr really we11t iuto eft'ect. I dou't fee! 

that I really have any articles of agreement with Mr. Leighton. 
Q. What consideration was t.he moving eause that induced Leighton to make ynu an 

equal partner, without y(Jur putting in any money ~-A. I procured the p')st for mysp,Jf, and 
was going up therA to· stay and live, and he proposed to me to furnish the capital. a nd tha'; 
we should be equal partners. 

Q. From whom cid you proeure the post ?-A. From Commissioner Smith. 
Q. On whose recommendation '?-A. I don't know whether there was any recommenda­

tion or not. I went to him and got it. 
Q. On your own application ~-A. Yes, sir. 
Q. When did you make application for it '!-A. I think I maJe application about Sep­

tember, 1874. 
Q. Then the consideration was that yon had procured the post ?-A. I had the post. 
Q. And Mr. Leighton was to furnish all the capital, and you were to be au eqnal with 

him ?-A. Yes, sir. 
Q. Where does Mr. Leighton reside ?-A. At Fort Peele 
Q. Have you any interest, direct or indirect, at Fort Rice ?-A. No, sir. 
Q. At Fort Stevenson '!-A. No, sir. 
Q. At Fort Berthold ~-A. No, sir. 
Q. At Fort Buford ~-A. No. sir. 
Q. At Fort Lincoln ?- -A. No, sir. 
Q. Nor at Fort Belknap ?-A. No, sir. 
Q. Have you, at any other fort in an.v part of the Uuited States, any interest whatever . 

save at Standing Rock and at Fort Peck '?-A. No, sir. 
Q. Not at any trading-post ?-A. No, sir. 
Q. Do you !mow why the tradership at Fort Sully was taken from Durfee & Peck and' 

given to John T. Athey '!-A. No, sir; I did not know \vho was there; I did not know the 
name of their successor. 

Q. Did you have any general verbal or written authority from the Interior Department to 
control the trading-posts on the Upper Missouri River '?-A. No, sir. 

Q. Did any persons ever come to you to obtain those posts, or to get positions there in any 
capacity whatever ?-A. Really, I don't know how to answer that question. I may have 
had persons make applications to me; I don't remember. I know ore man in New York 
who accosted me and wanted me to sell out Fort Peck, and I would not do it. He asked 
me mr: reason, and I gave it to him. I told him I didn't think it was a proper thing to do. 

Q. Have you ever made any applicat.iou to the President of the United States for trading­
posts, one or more '?-A. No; I don't know that I ever have. 

Q. Did you ever write him a letter on that subject ?-A. I don't kc.ow whether I have 
or not; I don't remember. My impression is that I have not, but I am not cle.tr about 
that. 

Q. Have you bad any letter from the Pre~ident of the United States directed to you in 
regard to trading-posts "?-A. I think not. 

Q. Did you ever show such a letter to any one residing in Orange, N . .J. ~-A. I don't 
know; I don't remember such a thing. 

Q. Are you quite certain you did not ?-A. No, sir; I don't think I ever did,. though Jl 
may have done so. 

Q. Is it possible that you may have bad such a letter ?-A. I don't think it is possible 
that I ever showed such a letter to a man in Orange. 

Q. Did you ever show such a letter to a man named Bowen ?-A. I don't remember­
w hetber I did or not. 

Q. Did you ever show to Mr. Bowen, in Orange, a letter purporting to be from the Presi­
dent of the United States, in reply to one addressed by you to him applying for the trading­
post at Fort Peck, the substance of which was that he had given orders for no more trading­
posts to be given out until he should so order, and that he did not knnw what that post at. 
:Fort Peck was worth ?-A. I don't think I ever showed that to Bowen. 

Q. Had you ever a letter of that kind in your possession ?-A. I think I bad. 
Q. Have you got it still ?-A. No, sir. 
Q. What have you done with that letter ?-A. I presume I have dAs,royecl it; I never 

save my letters. 
Q. Can you state about the date of that letter~-A. No, sir. 
Q. Have you any idea of its date ?-A. I suppose that it must have been-I don't re-

member-it must have been in 1874, I think. 
Q. What time in 1874 ?-A. I think it must have been in the summer of ltl74. 
Q. You were then residing at Elizabeth ?-A. Yes. 
Q. About that time, did not this Mr. Bowen, aecompanied by a friend, drive from Orange 

to see you on this business ?-A. I think there was a man came there. 
Q. Did you ever go to Orange to see Mr. Bowen on that business ~-A. I think not. I 

don't think anything about it.-I know I didn't. 
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Q. Diu you eyer demand of any one to pnt up a certain amount of money in considera­
tion of his being appointed to that post ?-A. No, sir. 

Q. Was this the only letter you had from the President of the United States relating to-
post·traderships '?-A. I think so. _ 

Q. Are you positive on that subject?-A. I think he wrote me once thttt there were going 
to be some vacancies created-some persons to be removed. 

Q. Why did be write you that letter ?-A. Because I had tolu him that I woulu like to 
get a trading-post. 

Q. At the time he wrote yon that there were vacancies in trading-posts, did you make ap­
plication to him for one ?-A. I spoke to him about it previous to that. 

Q. But after be wrote you that there were vacancies did you obtain one ?-A. Yes, sir; I 
obtained Port Peck. 

Q. Is that the only one ~-A. Standing Rock, also. 
Q. They ·were both given after the President had i .. formed you that there were to be va­

cancies ''?-A. Yes, sir. 
Q. Did yon ever make application to him for any other posts than these two-Fort Peck 

and Standing Rock ?-A. I don't remember that I ever did. 
Q, Yon are quite positive on that subject ~-A. Yes; I am positive on that. 
Q. Did be in that letter state anything other than the substance of which I recited in my 

previous question ?-A. I think not. 
Q. Then it was after the receipt of this letter from the President that ·you went into part-

nership with Casselberry in 1874, was it?-A. Yes, sir. . • 
Q. Under the partnership with Leighton, what amount have you drawn out as your share 

of the profits of the concern ?-A. I Jrew some money. I don't remember what amount: bu~ 
he notified me that they were losing money, and I stopped drawing. 

Q. 'Vhen did yon draw the amount, and was it upon more than one occasion ?-A. Upon 
several occasions-small a ounts. 

Q. Have you an idea of the aggregate amount of the sums drawn by you ?-A. I should 
think they would aggregate in the neighborhood of $~,000. 

Q. You have stated that you put in no capital ztt all ?-A. I have already answered that 
question. 

Q. Have you in any way, directly or indirectly, received any money from any post-tradet 
ships or from any Indian trader:ships other than those you have mentioned f-A. No, sir. 

Q. Never at any time ?-A. Well, I forget; I drew·a little money from Mr. R>1.ymond. 
Q. Where was he a post-trader ?-A. He is a trader at Fort Berthold. 
Q. When did you dra.w that money from Mr. Raymond f-A Several diffcJrent times. 
Q. What was the aggregate amount of the money f-A. I think the aggregate amount 

would be about $1,000. 
Q. Were you a partner in Fort Berthold ?-A. I never claimed to be any partner there; 

I never had any arl'angement with him. 
Q. What bad you done, then, that you should draw money from him f-A. I will explain 

the whole matter to you. I had the promise of a tradership there. The agent told me that 
he would give me one, and Mr. Raymond also g0t one, and he asked me what we had better 
do about it-that it would not p~ty for two to stay there-and I told him, "·we will do­
whatever you wish." He said he was there, and would like to remain, and he would make 
satisfactory arrangements with me; but he never made any arrangements. 

Q. But you did draw about $1,000 from Mr. Raymond for permitting him to remain 
there ?-A. No, sir; not for permitting him to remain there, but for getting away myself. 

Q. You never put any money into the business of Raymond ?-A. No, sir. 
Q. Is he the only person from whom you have received mouey ?-A. Yes, sir; I have 

never 1 eceived a cent outside of what I have told you. 

By Mr. RoHBIXS : 

Q. I think I understood you to say in the beginning of your testimony that you never 
made any application to the President for any traderships ?-A. Did I say that I never­
made any application to him? I think I said that I had seeu him and told him I would 
like to have one. 

Q. Did Peck ever apply to you to be allowed to retain his post that he had at that time?-
A. No, sir; I never spoke to Peck in my life. 

Q. Did he ever write to you about it ?-A. No, sir. 
Q. Nor Durfee either "?-A. No, sir. 
Q. Did Leighton offer to sell out his interest there to Durfee & Peck ?-A. I don't know 

whether he did or not. 
Q. Oid not you refuse to permit him to sell it to Dnrfce & Peck ?-A. I think I advised 

him not; I told him that they had been removed, and it was not a proper thing to do. 
Q. You say you advised him not to sell to Durfee & Peck. Please state all about that 

as fully as you can.-A. That is all I know in regard to it. I t,old him that. they had been 
removed and that it was not proper tu sell to them. 

Q. What place had they been removed from ?-A. Fort Peck. 
Q. When were they removed ?-A. I think it was in 1874. 
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Q. How ·came they to be removed ?-A. There were reasons for it. I don't know. 
Q. By whose ordN were they removed 1-A. I don't know whether it was by the order of 

t he President or of the Secretary. I never asked the particular reasons why. 
Q. That is the plftce that you were soon after appointed to ?-A. Yes, sir; but the removal 

\vas not made in order to give me a place. They had been made to vacate all of their posts; 
I don't know why. I never inquired the reasons why. 

Q Is that the place which the President notified you of as being vacant ?-A. That is the 
post. 

Q. He notified you that it was vacant ?-A. Yes, sir; that it would be. 
Q. Were Durfee & Peck removed when you were not1fied that it was going to be vacant., 

'Ol' were they removed after you were notified tliat there would be a vacancy ~ -A. I cannot 
answer that question, simply because I don't know. 

Q. Do you know when Durfee & Peck were removed? You said a while ago in 1874; 
can you tell the time exactly ?-A. No; I cannot tell exactly. 

Q. Did the President notif.v you before or after they were removed ?-A. I think he noti­
fied me that they were going to be removed. 

Q. flo that you could make application before anybody else did ?-A. I don't know that 
that was what it was done for. 

Q. You did make application, however ?-A. Yes, sir. 
Q. You did it in consequence of the President's notification ~-A. If I had not known 

there was going to be a vacancy of course I should not have made au application ; because 
I would never try to get any one removed. 

Q. You made application, then, in pursuance of the information communicated to you by 
the President ~-A. Yes, sir. 

Q. And you got the appointment ?-A. Yes, sir. 
Q. And yon then shared it with Mr. Leighton ?-A. Ye;;, sir. 
Q. You furnished no money, but yon got a half interest ?-A. Yes, sir; it never has maue 

:any money, however. There has been no profit made of it. 
Q. You say you have never made any money there '?-A. It bas not shown any profits; 

it has been behind. I may possibly be called on to make good my portion of the loss; I 
don't know; should hope not. 

Q. How many soldiers are at the post '?--A. Not one. 
Q. It is an Indian trading-post ?-A. Yes, sir. 
Q. How much capital do you say was invested ?-A. I said I supposed there was about 

$25,000. 
Q. Did you make application for any other appointment but that ~-A. I made an appli­

cation for Furt Belknap. 
Q. When ?-A. About the same time I did for Fort Peele 
Q. Did you get it ?-A. No, sir; well, I might say we got it, but we never did any busi­

ness there. 
Q. Why not ?-A. Because the Indian agents opposed Leighton and made it unpleasant 

lfor him, and he retired from there and never did any business there. 
Q. You and Leighton were going to take that also '?-A. Yes, sir. 
Q. Did you begin there ?-A. Leighton seut some goods there and commenced erecting 

a building, but he never completed the building and never opened the store; that was my 
understanding in regard to it. · 

Q. Was the understanding that you were to have a half interest there, and he to furnish 
the stoek ?-A. He was to furnish the stock for all those places. 

Q. And you were to have a half interest also ?-A. Yes, sir. 
Q. Who was that Indian agent ?-A. Fanton. 
Q. What was his full name ?-A. I haven't any idea. 
Q. Did the President never notify you of vacancies, never particularly tell you which 

vacancies, or where there would be specified posts ?-A. So far as I recollect, he did. 
Q. Did be specify Fort Peek ?-A. I think so. 
Q. Did be speci(y Fort Belknap ?-A. I am not :sure whether be did or not; my impres­

sion is that he did. 
Q. Did he specify others ?-A. I think be specified Standing Rock. 
Q. Any others f-A. I don't know; I don't remember any others; I don't know bnt 

Cheyenne agency was specified, but I didn't get that. 
Q. You got Standing Rock ?-A. Yes, sir. 
Q. You applied for Standing Rock, and Forts Belknap and Peck, ali in pursuance of the 

information that the President gave you about the vacancies ?-A. It was done in pursu­
ance of the fact that I kne¥" they were vacated, or to be vacated. 

Q. Are you in the habit of going out there on the Missouri River ?-A. I never was there 
but once in my life. 

Q. Those men run the business, then, as well as furnish the capital ?-A~ They do at 
Fort Peck. At•Standing Rock we employ a man. 

Q. You were not only not required to furnish any capital, but you are not even requireJ 
to go out thrre and help to attend to it ?-A. No, sir. 
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Q. Are those three tradersbips at Standing Rock and Forts Belknap a.nd Peck the only 
ones you have ever bad f-A. Yes, sir. 

Q. Or ba.d any interest in ?-A. Yes, sir. 
Q. Have you had anything to do with getting men appointed to other tradersbips than. 

those ?-A. I assisted Mr. George W. Felt a little in getting a trading lieense at White Ea1th,. 
I think; I am not sure of the name of the post. 

Q. \Vhat consideration didy ou receive for rendering tha.t. assistance f-A. I never re­
ceived any. 

(l. Nor the promise of any ?-A. He told me tbat he would give me an interest, but I don't 
want it. I am in no way interested with him, and don't expect it. 

Q. Have you assisted in getting anybody else a position of that sort at any time ~-A. I 
have not 

Q. You have made no application to the President, or Secretary of \Var, or the Indian 
agent., for any of those places ~-A. No, sir. 

Q. Are you sure of that ?-A. Yes, sir. There is one I have forgotten. I assisteu a man 
by the name of Comad in getting a license at Fort Belknap. I don't know iu what name 
he got the license ; I have forg·otten whether in his own name or Mr .. Baker's. He is one 
of the firm of Baker & Co. 

Q. Did you say to the reporter of the Philadelphia Times that you got men appointed to 
posts through your influence with the President ?-A. I diu not state as much to the Phil­
adelphia 1'irnes man as I have stated here. 

Q. That is not directly answering the question-yon can answer my question ?-A. I 
suppose I feel grateful to my brother, and indebted to him fvr getting that post at Standing · 
Rock. The man questioned me about it 

Q. But the question is, whether you said that you had obtained the appointment of your­
Relf, and other men, perhaps, through your influence with your brother, the President '1-A. 
I think I said that to him. 

Q, You consider, then, that you do have influence with the President to manage these 
matters to some extent '?-A. To some extent I have; though I am sorry to say that they 
are of very little profit to me_ 

By Mr. BLACKBURN: 

Q. Do you know one Heury Reed, who liYe.,, or did live, at Elizabeth, NPw Jersey?­
A. I think not, 

Q. And who was appointed to a post-trauership at Fort Wingate, in 187~ r-A. No, sir; 
I have no recollection of ever meeting that gentleman. 

Q. Meeting him or having any corresponueuce with him f-A. I have uo recollectwn of 
ever meeting him, or hearing of him. 

Q. Do you know one J. M. Hedrick, of Iowa ?-A I do not, know him. 
Q. "General" Hedrick, I believe ?-A. I don't know him. 
Q. Yon have never met him f-A. I may have met him. I meet so many persons that I 

cannot remember thelll. I haven't the slightest recollection of that man. 
Q. Do you know anything about a man named Charles, who used to be the post-trader 

at Sioux City ?-A. I know Mr. Charles. 
Q. Do you know anythiug about his removal from that post-tradership ?-A. I did not 

know that be ever had a post·tradership. 
Q. You never knew that he was a trader at Sioux City ?-A. No, sir. 
Q. He lives at Sioux City ?-A. Yes, sir. 
Q. You didn't know that be ever was a trader on the frontier at any post ?-A. No, sir; 

I knew that he representerl the interests of Durfee & Peele. I didn't know that he ever had 
any trading license anywhere. 

Q. Do you know about his ever coming to \Vashington and making any threats as to 
statements or exposures be woulLl make '? -A. I don't know. I have known of his being 
in \Vashiugton. 

Q. Did you ever meet him here~-A. Yes, sir. 
Q. Did you ever have any conversation with him on the subject of that sort ?-A. \Vell, 

he tried to sell us goods at Fort Peck and at Standing Rock . . 
Q. Tried to sell you his goods ¥-A. Yes, sir. 
Q. He was then represe11ting the interests of Durfee & Peck ¥-A. Yes, &ir; that is 

wbat I understood. 
Q. Did you make any compromise with him he1e ?-A. No, sir. 
Q. Either for himself or tho:,e whom he represented ?-A. No, sir: we bought a swck of 

goods at Standing Rock and took the whole thing, good, bad, and indifferent, at good 
round prices. 

Q. You did buy from this rn1:1n 1-A. I did not buy from Charles. We afterward bought 
them from Harman, who represented their intereet.~ at Standing Rock. 

Q. What was the substauce of tLat interview you had with him in Washingt)n ?-A. I 
do not think I could stat~ it. 

Q. Did he or did he not say to you in substance tha1 he was [Oin.J to make a report to 
the authorities here or any exposuns ?--A, 1 don't rem( Ir)ber • . 
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Q. An exposure of the proceedings by which be had suffered, unless there were some terms 
agreed upon between you and himself?-A. I don't think he did; not to me. 

Q. Are you positive that no conversation of that Fort passed between you and him ?-A. 
I am very positive he never stated anything like that to me. 

Q. And you did not know, and do not now know that he ever held the position of trader on 
the frontier at. all ?-A. I never knew that he had a position as trader. 

Q. And there was no trouble between you and him here in Washington growing out of 
this ?-A. He tried to sell me the goods out there, that was all. 

Q. That was not an issue between you at all ?-A. No, sir. 
Q. Then there was no trouble or controversy between you and himself?-A. I do not 

know of any trouble or controversy. 
Q. You never had any communi<>ation with General Hedrick?-A. No, sir; I certainly 

never had or I should have remembered it. If I have had it is beyond my recollection, for 
I do not remember the name. 

Q. I may not pronounce it properly; it is either Hedrick or Heddrick ?-A. I do not know 
'either. 

Q. Probably he can be identified by reminding you that be is the brother-in· law of Gen­
eral Belknap ?-A. I do not know him at all. I have no recollection of such a man. 

Q. Did you state, in connection with the first question I asked you about Reed, that you 
did not know him, and never heard of him ?-A .• I have never heanl of him. I have not 
the slightest recollection of him. 

By Mr. DANFORD: 

Q. In relation to the first tradership of which you speak, you say that Mr. Bonnafon ad­
vanced the money, $13,000 ?-A. About that. 

Q. And that you and Mr. Casselberry had the business and paid him seven per cent . in­
terest upon that moneJ ?-A. Yes, sir. 

Q. Smce you have reduced your indebtedfiess $2,000, do you still continue to pay Mr. 
Bonnafun interest upon the money ?-A. It is decided now th~t Mr. Bonnafon shall be a part­
ner. 

Q. In dividing your profits, is there anything allowed to Mr. Bonnafon as interest upon 
this advance ?-A. We have not had a settlement with him. 

Q. Is there any account taken of the fact that he has a larger amount of money invested 
there than you or Mr. Casselberry ?-A. Certainly he has. The accounts will show it. 

Q. Is it the arrangement that you pay Mr. Bonnafon any interest upon the amount of 
money that be has in that tradership in exeess of what. you and Casselberry have ~-A. No, 
sir; originally there was that arrangement, but he has recently become a p~:~.rtner with a third 
interest. 

Q. I understand that; but you have put only $2,000 into the business ?-A. When we 
first started there Mr. Bonnafon was to take a third interest, but he did not. like to take the 
risk, but, said he, "I will loan you the money at seven per cent.;" that was all there was 
of it. 

Q. Do you still have that arrangement in relation to the interest upon his money ~-A. I 
have told you we have recently mad6 an arrangement that he is to be a one·third partner. 

Q. He has, then, in this partnership, some $9,000 f-A. I think just about that. 
Q. You have $2,000~-A. I see the point you are trying to get at. You want to know 

whether he will charge us interest on the money. 
Q. Yes ?-A. I presume he will. 
Q. l want to know whether you expect him to charge interest upon the exeess ?-A. Cer­

tainly. 
Q. This post-tradership at Fort Peck, you received late in 1874 T-A. Yes, sir. 
Q. How long had you been at the President for a post-tradership before you received this ? 

-A. I cannot answer that, because I do not remember. 
Q. How often had you spoken to him about a post-tradership ?-A. I do not know whether 

I had spoken to him once or twice. 
Q. Had you pressed the matter upon the President for some timeT-A. No, sir ; I do not 

know that there was any special pressing in the matter. 
Q. You received a letter at some time notifying you that there would be certain trader­

ships vacant T-A. Yes, sir; I have explained that thoroughly. 
Q. Did you come to Washington after that to see about it ?-A. I do not remember whether 

I did or not; I presume I came to Washington. 
Q. Whom did you get the Indian-traderships from ?-A. We got them from the Commis­

sioner of Indian Affairs, Mr. Smith. 
Q. Did you go to the Secretary of the Interior in relation to them ?-A. I visited bolh of 

them. 
Q. 'What iudorsements did you bavP. ?-A. I do not know that I bad any special indorse­

ments. 
Q. Did you put any papers on file with tLe Commissioner? -A. I think not. 
Q Have you any knowledge as to whether either the President or the Secretary it.terceucd 
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with the Commissioner of Indian Affairs in relation to these traderships ?-A. Really, I 
do not know. 

Q. In saying what you did to the reporter of the Philadelphia Times in regard to your 
influence with yom brother, did you refer to the facts that you have already stated to the com­
mittee. or to any other facts ?-A. To the facts that I have already stated to the committee. 

Q. Have you stated to the committee all the facts that were in your mind in relation to 
that statement when you made the statement to the reporter of the Philadelphia Times ?-A. 
Yes, sir. 

Q. You spoke of having received in the aggregate about $1,000 from the tradership 
at Fort Berthold. Had the Secretary or the President of the United States any knowl­
edge of the .fact that you were receiving anything from that trader ?-A. I do not think they 
had the slig·htest knowledge of it. 

By Mr. CLYMER: 
Q. Did you go to see the President anywhere else than at Washington on that subject of 

these traderships ?-A. I think not. 
Q. Did you ever go to see him at Long Branch on the subject ?-A. No, sir. 
Q. Are you acquainted with the firm of Basshor & Co. of Baltimore ?-A. Yes, sir. 
Q. Are you in their employ f-A. Yes, sir. 
Q. In what capacity ? 
The WITNESS. Is it proper for me to a<;k you a queRtion, Mr. Chairman? I have just been 

before the naval committee and given full testimony in regard to that who1e matter. 
The CHI\IRMAN. 'Ve shall not examine you as to what you testified before the naval com­

mittee. 
The WITNESS. But that is not the question I want to ask you. It is, whether you 

propose to investigate the Navy, or does that come under another committee ? 
The CHAIRMAN. We certainly don't want your testimony if it relates merely to the 

Navy; but that is what we wish to determine. 
The WJ'fNESS. I beg your pardon, then. 
The CIIAIRMAK. I shall carefully avoid asking you any question with reference to the 

Navy. 
The WITNESS. \Yell, I want to say that they have no t:onnection '\vith me in these posts, 

in any way, shape, or form, neither directly nor indirectly, in any way, shape, or manner. 
The CHAIRMAN. I shall be careful to confine my questions to matters relating to the in­

vestigation before us, but it is necessary, in order to lay the basis for my examination, that I 
should show the nature of your connection with Bassbor & Co., and therefore I must re­
peat the question-in w bat capacity are you employed by them ?-A. I am employed in the 
('apacity of solicitor of business for them. 

Q. What salary do you receive ?-A. I am getting $200 a month. 
Q. When did you enter into their employ ?-A. I have been with them, perhaps, a year 

and a half. 
Q. What was the nature of the business you were to transact for them ?-A. Getting busi­

ness for them in steam-heating, or any contracts that I could procure. 
Q. What character of contracts were they-Government contracts f-A. Not eonfined to 

the Government alone. 
Q. Have you ever got any other than Government contracts ?-A. I say I am not confined 

to Government ~ontracts. 
Q. But have you ever got any others ~-A. I have. I have got some for the Government, 

and some that are not for the Government. 
Q. Have you ever procured for them any contracts under the War Department ?-A. Not 

any at all. 
By Mr. RoBBINS: 

Q. Have you ever solicited any ?-A. No, sir; not any. 
Q. Did your connection with them have reference exclusively to the Navy Department?­

A. 0, no. 
Q. So far as the Departments of the Government are concerned, is that the only Depart­

ment in connection with which you are employed by them 'l-A. 0, I am employed in the 
general business. If I can get any ordllrs outside of the Government I shall be very glad. 

Q. What is their business ~-A. Steam-heaters, engines, boilers, &c. 
Q. They are not engaged in any line of business having special relation to the War De­

partment 'l-A. No, s1r; we have never done a dollar's worth of bus· ss for the War De­
partment. Let me see-I beg pardon; I think they did get a small order amounting to a 
few hundred dollars from the Quartermaster's Department. I forgot that. 

Q. Tell about that.-A. I think that carne from General Myers's department. My recol· 
lection about it is that it amounted to a few hundred dollars; it was to put in some steam­
beating apparatus in one of the buildings here. 

Q. You solicited it for them ?-A. No; I did not solicit it. Well, I may say I solicited 
it, too. The order came to me and I forwarded it to them. 

Q. Did the quartermaster let it out to bidders, or did he make a private contract ?-A. I 
Jon't think there was anyLbid on that . . It amounted to only a few hundred dollars. 
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Q. He made the contract without letting it ¥-A. I think so. I really lmow very little 
about it. They gave me a little order, and I forwarded it. It was in General Myers's de­
partment. The order was given by Colonel Curtis. He gave me the order and I mailed it 
to them. That is all I know about it. 

Q. The assistant quartermaster recognized you as their agent and solicitor ?-A. I pre­
sume so. 

Q. How did he become acquainted with the fact that you held that relation to them 7-
A. I presume that I told him so. 

Q. Do you recollect how it came about that you told him so f-A. No, sir. 
Q. When was that?-A. I don't remember the date. It was in October la>~t, I think. 
Q. D ,> you know bow much the amount was exactly ?-A. I do not. My impression 

is tlmt it was only four or five hundred dollars, but I would not state positively, because I 
never made any inquiries about it. 

Q. Did no other branch of the \Var Department ever give you any order for them ?-A. 
No, sir. · 

Q. Or an oruer for any other person or persons ?-A. No, sir. 
Q. Do you occupy this relation of solicitor to any other firms or traders in the country ? 

-A. To none others. 
At this point the examination of the witness was suspended, but he was not discharged. 

WA~IIIXG'J'ON, D. C., March 1:3, 18/G. 
ALFRED F. TERRY sworn and examineu. 

By the CHAIRMAN: 
Question. ·where do yon reside ?-Answer. My home is in Clyde, N.Y. 
Q. What is your business ?-A. Steamboating on the Mi;;sonri River. 
Q. In whose employment are you ?-A. I am connected with a steamboat, in company 

with Durfee & Peck. 
Q. Are you a partner r-A. I am in the steamboat business; in nothing else. 
Q. How long have YllU been so engaged ?-A. I have been there three years, and am 

there now. 
Q. Are Durfee & Peck engaged in any other business besides steamboating on the Mis­

souri River ?-A. Not any that I know of, at present. 
Q. ·what were they eugaged in during those three years? -A. They ha<l an Indian trad­

ing--post. 
Q. What Indian trading-post ?-A. I think they had Fort Peek three years ago; I do not 

recollect the time that it was taken from them; also Standing Rock, Berthold, and Chey­
enne. 

Q. You were not a partuPr in those posts ?-A. No, sir; in no shape or form. 
Q. \Vhen Dnrft>e & Peck were dispo~sessed, who became the traders there 1--A. It is 

l1ard for me to tell. As far as I am personally concerned, I do not know. I know I have 
carriPd goods for Casselberry, for Standing Rock ; I never carried any goods for any other 
parties there. 

Q. \Vas there anybody else connected with him ?-A. A man named Parkins seemed to 
be the manager there, and young Bonnafon. I know I met him there, but what his connec­
tion with it was I do not know. 

Q. Was there a man named Leighton there ?-A. Mr. Leighton seemed to have posses­
sion of Fort Peck, and had the management there. 

Q. Did you carry g·oods for him r-A. No, sir; not any. 
Q. Did you ever see Orvil Grant out there ?-A. I saw him once at Sioux City; the only 

time I ever saw him. 
Q. Do you know of any transactions between Orvil Grant and Durfee & Peck ?-A. 

Not any. 
Q. Did you ever bear of their having any transactions ?-A. Not with Durfee & Peck. 
Q. With Leighton "?-A. I have heard of his having transactions with Leighton, but it 

is mere hearsay. 
Q. Or with Cas&elberry ?-A. His name has been used iu that way, but I ilo not know 

anvthing more about it than that it is reported. 
Q. You have nev('r conversed with Leighton or Cassell::erry, in the presence of Orv.l 

Graut about these thiugs ?-A. Never. 
Q. Did yon ever pay Orvil Grant any money for the privilege of carrying goods on the 

Upper Missouli '!-A. No, sir. 
Q. Did Durfee & Peck ever pay him anything ?-A. Not to my knowledge. I nevl·r 

carried them directed to him to n1y knowledge. . 
Q. No; but tor the posts ?-A. No; I have carried to lhe Casselberrys; they were the 

only ones I ever <"arried to that be was supposC'd to he connected with . .I brought :;omc 
goo<.ls from Fort Lincoln for Casselberry, and I was so green about it that I did not know 
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who Casselberry was, when they were shipped on board the boat, and I had to ask the 
question. 

Q. Do you know, of your own knowledge or otherwise, that Orvil Grant was interested 
with the late Secretary of War in disposing of trading-posts up there ~-A. I do not know 
anything about it. 

Q. Have you an interest there ?-A. No, sir. 
Q. There is an article here which, [ think, first appPared in the Saint Louis Times, 'and 

was afterward copied, I believe, in the New York Herald, in which ~t is asserted that you 
had said that Mr. Orvil Gnnt, the brother of the President, had been interested with Mr. 
Belknap in disposing of trading-posts for money.-:-A. I saw that piPce. 

Q Have you any knowledge of that kind ?-A. Nothing like that "interview" ever 
happened. 

Q. Then, farther on, the artiele says that Orvil Grant possessed all the posts up there 
and canceled the licenses issued by Se~retary Rawlins '?-A. I never said that. 

Q. Do you know it ?-A. No, sir; and I never said it. 
Q. Did you ever apply to Orvil Grant for authority to retain certain posts, where your 

firm had invested large sums of money in buildings and goods ?-A. No, sir. 
Q. Did he ever say in any way that he would agree to that on certain terms, so mnch 

cash down, and a certain share of the profits ?-A. No, sir; there was never any such talk 
wiLh me. 

Q. Did you ever bear Orvil Grant say anything about Durfee & Peck, or about those 
traderships up there ?-A. I never did. 

Q. Did you ever have any conversation with him at all? A. I never did. I was intro­
duced to him, but I never passed three .words with him in my life. It was at Sioux City, 
and he had the ague very bad. That is the only time I ever met him in my life. 

Q. Do you know anything of his visiting trading-posts for the purpose of collectin~ 
moneys due him as partner of the late Secretary of \Var t-A. Not of my own knowledge, I 
do not. 

Q. What do you know about it V-A. I do not know anything about it really, except wba t 
I have read in t.be papers. . 

Q. Have you ever paid to any person, for Orvil Grant, any sum or sums of money, 
either you or your firm, Durfee & Peck ?-A. Not to my knowledge, sir. 

Q. Might such money have been paid by the firm without your knowing it ?-A. 0, I 
have nothing to do with the business except the sieambollting, and no further knowledge of it. 

Q. Do you know anything about the affairs of .Fort Buford ?-A. All I know about it is 
that Leighton seems to be the sutler there. 

Q. Do you know of ytmr own knowledge of any arrangement that he had with the late 
Secretary of War, or with any person for him, with reference to that post-tradership 1-A. I 
do not. 

Q. Then is there one word of truth in this whole article that appears in the New York 
Herald ?--A. There is not in the questions you have asked me-not one wnrd. 

Q. It first appeared in the Saint Louis Times, I believe ~-A. Yes; that is the first !"ever 
saw of it. 

Q. And it purported to be an interview with you ?-A. Yes. 
Q. Do you recollect the name of the person who interviewed you ?-A. No, sir; I never 

knew it. 
Q. Were you ever, in fact, interviewed ~-A. A man came and wanted to know some­

thing about these matters. 
Q. What did you tell him ?-A. That is pretty hard to tell. I did not tell him anything. 

I told him I had nothing to tell. It was made up, nineteen-twentieths of it, out of his own 
Lead. I will say that much for him. , 

Q. Please state w bat there is in this article that is true.-A. I can tell you what I said to 
him. He wanted to know what I knew about the sutler business and the trading business, 
and I told him I knew nothing of any account. I told him I had nothing to say any more 
than I bad seen printed, and tbat everybody knew; and finally I said to him, "There are 
some things that I would just as lief tell you, if they would be of any use, and that is, that 
Durfee & Peck held a sutlersbip at Fort Sill at the same time that Evans had one there, but 
Durfee & Peck did not get an even show, and they were losing money and had to quit Fort 
Sill." 

Q. Did you tell him why they did not get an even show ?-A. Well, they did not get 
orders from the officers. There were only one or two officers who would give them their 
orders. 

Q. Did you know the reason why the officers did not giye Durfee & Peck orders ~-A. 
No, sir ; I never kcew. . 

Q. Was it ever understood why that was so ?-A. No, sir; not that I know of. 
Q. You never understood the reason why they got no trade at that fort ?-A. Well, they 

got Eome trade; on pay-day a good deal of money would come iu, but that did not last till 
the next pay-day. 

Q. Then the habit of the officers there was to deal with John S. Evans & Co., who bad the 
H. Mis. 184--3 
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contract with Marsh ~-A. The soldiers would get orders from the officers to go and trade 
there. 

Q. Do you know whether the officers had any orders from the Secretary of War on that 
subject 1-A. I do not. 

Q. Had Durfee & Peck any bargain with anybody about Fort Sill that you know of?­
A. Not that I know of; I should judge they had not. 

Q. Why-because they did not get any orders ?-A. I don't know the reason. 
Q. Well, they did not g·et any orders and they had to clear out ?-A. Only one or two 

officers would g·ive them orders. That is all I know about Fort Sill. Another thing he ven­
tilated in that article is ahout Mr. Athey at Fort Sully. I told him that Mr. Athey was ap­
pointed a trader at Fort Sully, and that I thought he had no money and be had to make bar­
gains with Durfee & Peck to furnish the capital to run the business for the next year, but 
bow much they gave him I never knew. I know I beard Peck say that they gave him 
$1,500 a year salary fur work there. That is all I know about it. 

Q. Durfee & Peck were the post-traders at Fort Sully, and then Geo. H. Durfee suc­
ceeded them in June, 1872, and Athey succeeded him June 30, 1874; do you kuow why 
Geo. H. Durfee was replaced by John T. Atbey '!-A. He was not replaced. 

Q. This Athey follows Geo. H. Durfee as post·trader there. Do you know why he suc­
ceeded him ~-A. I do not. 

Q. Did you ever hear Athey tell ?-A. No. 
Q. Durfee & Peck furnished the capital to Athey to run that post ?-A. Yes; for one 

season. 
Q. Who is furnishing the capital now ~-A. A ma;q named ·white, I believe. That is the 

way I understood it-that they bought out Durfee's interest. 
Q. George Durfee, then, was superseded by John T. Athey at Fort Selby ~-A. That is the 

way I understood it. 
Q. They were the only traders at Fort Sully-there was no opposition f-A. I think not. 
Q. Do you know about Fort Rice ?-A. I understood that Mr. Pitts was in possession 

there, and that he bought out Durfee & Peck. 
Q. Durfee & Peck had their post there from October 6, 1870, to June 22, 1872. Then 

Heury J. Miller came in and held it uutil June 26, 1873. William Harmon came in in May, 
IBn, and held it till July, 1874, when Thomas S. Pitts succeeded him ~-A. Yes. 

Q. Do you know anything about the trading at Fort Rice ~-A. No; I cannot say that I 
know anything about it more than that I carried some freight up directed to Harman, and 
before the boat got there his transfer had been made, aml Pitts refused to receive some of 
the treight and I took it on with me, and when I came back Pitts took it. It was Bass's ale. 

Q. Do you know of Harmon or Pitts having any arrangement with anybody about that 
ford-A. I do not. 

Q. Why were Durfee and Peck turned out of that fort ~-A. That is more than I can tell 
you; I never heard or knew of it. 

Q. What is the next fort you kuow about ~-A. Well, Durfee & Peck were interested in 
Fort Stevenson; Mr. Marsh, I thiuk, was the sutler. 

Q. Is that fort an abaudoned one now 1-A. No, sir. 
Q. Is Mr. Marsh now the sutler~-A. No, sir; Mr. Bonnafon. 
Q. How does it happen that Bonnafon got Durfee & Peck out of Fort Stevenson ?-A. 

I dun 't know anything about it. 
Q. Did Bonnafon ever tell you anything about it ?-A. No, sir. 
Q. Did you ever have any conversation with him at all about these things ~-A. Not 

about the sutler-store; I cever had. 
Q. Did you have any conversation with Durfee & Peck a,bout Bonnafon or that sutler­

store ?-A. Nothiug particular, only I understood that they had quit there; they could not 
sell goods, and they had to take them away. 

Q. Why could .they not sell their goods ?-A. "'\Veil, they would not buy them. 
Q. Bonuafon would not buy ?-A. No, sir. 
Q. Who is in partnership with Bonnafon ~-A. I do not know that he has partners. 
Q. Is he not in partnership with Orvil Grant or Casselberry ?-A. I don't know that. 
Q. What was the general reputation as to that ~-A. I supposed that Mr. Grant was a 

partner at Standing Rock. 
Q. I am asking about Fort Stevenson now. I want to know what you know about Fort 

Stevenson, as to an arrangement by the post-trader there with any other persons ~-A. I 
don't know anything about it at all. 

Q. Why was it that Durfee & Peck were cleared out there 1--A. That I do not know. 
Q. Do you know who did clear them out ?-A. No, sir. I suppose the Secretary of War 

canceled their license; that was understood. 
Q. Where did this .A.. h Bonnafon come from ?-A. I don't know that. 
Q. Was l:e a strang-er in that country 1-A. I should say he was; a stranger to me. 
Q. Had he any interests there that you know of before he came there as a trader 1-A. 

No, sir ; not that I know of. 
Q. Did you ever see him before he came there as trader ?-A. I saw the young man, a 

strange mt~.n to me. 
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Q. You never saw him there before he c~tme as post-trader?-A.•No, sir. 
Q. Not being a partner with Durfee & Peck in post-tradt>rships, but only in the steam­

boating, you don't know anything of their business in traderships ?-A. No, sir; I have 
nothing to do with their business of that kind more than you have. 

Q. What oth6r fort do you know about ~-A. The next fort abo>e is I<'ort Buford. I 
would not say that all the rest of that newspaper piece was a lie. There were some little 
points that I gave him besides that. We were speaking about Fort Peck, and, said I, "It 
seems that Durfee & Peck had a good deal of trouble at Fort Peck; they got their license 
canceled there, and they could not sell their goods or tbPir building, and they moved them 
across the river and went to trading there. The man that bad charge of that post fi.1 &1ly 
made a proposition to Joe Leighton," (that was the way I unde!·stood it; I told this to the 
reporter; this not of my own knowledge)-! told him that Leighton said that he had lost 
$10,000 and wanted to get out, and Mr. Thorn went on to New York or Washington, or 
somewhere East, with Mr. Leighton, to sell out, and when he got here to Washington, or 
New York, or wherever it was, Mr. Orvil Grant refused to sanction anything of the kind. 
That is what I told the reporter; that is all of any account that I recollect. He got Fort 
Buford mixed up with it. I didn't say anything about Bufor,], or know anything about it. 
He made a very interesting story of it. 

Q. What do you know about Fort Buford ?-A. I don't know anything about it, any 
more than that Durfee & Peck used to run it, and they were dispossessed, and Leighton 
took charge, and they moved their goods away. 

Q. Do you know the reasons why Durfee & Peck were run out ?-A. I don't know. 
No reason w·as given that I know of. 

Q. They have been closed out in all that Upper Missouri country, haven't they ?-A. Yes, 
sir; they haven't a foot of ground there-they are wiped out thoroughly. · 

Q. And that bas been done since the summer of 1tl74 ?-A. No; Buford was transferred 
before that, in 1870. 

Q. But, of all the rest, except Buford, they have been dispossessed since 1874 ?-A. Yes, 
sir. 

Q. You don't know the reason for it ?-A. I do not. 
Q. They have never told you ?-A. ThPy never have told n:e, only that it is supposed to 

be to make room for others. 
Q. Do you know, of your own knowledge, of any money having been paid by any of 

those traders to anybody for their posts '?-A. I don't know, in no shape nor form. 
Q. You have never been the means of paying any money for anybody else, or anybody'?­

A. No, sir. I never bad any agency of that kind. 

By Mr. ROBBINS : 

Q. Do you carry for anybody else except those traders at the post ?-A. We are common 
carriers. We have always carried miscellaneous freight for everybody. We carried for 
thAm the same as any other parties. . 

Q. How did your freight· bills for them compare with the freight· bills for others ?-A. The 
same thing. They always paid their freight when we delivered it, We ~arried for the same 
rates for them as for other people. 

Q. Have you never made any difference ?-A. If anything it was higher; we have never 
made any discount for them. 

Q. Was it not a good deal higher ~-A. No, sir ; we carried it all alike; we would make 
it so as nearly as we could, according to the kind of freight. For some kinds of freight we 
wouW charge more than for others. 

Q. What kind of goods did you carry to the posts for them '-A. General groceries, 
principally. That was the great bulk of our freight. 

Q. Any whisky V-A. Lots of it. 
Q. Was it straight or crooked ~-A. I never inquired · about that. I presume it was 

crooked. 

By Mr. DANFORD : 

Q. Where were you when you were subpcenaed ~-A. Saint Louis. 
, Q. You were subpcenaed on the strength of this newspaper article ?-A. I should say I 

was. I told this man that he had got me into trouble, and I contradicted him iu an affidavit 
Q. Don't you think that witnesses are sometimes more enterprising when talking to new 

paper men than when testifying under oath '?-A. No, sir; I knew who I was talking to 
when I was talking to him. 

Q. Was that contradiction published in the same city '-A. On the same day. 
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A. T. TERRY recalled and further examined. 
\VASIUNGTON March 14, 1876. 

By the CHAIRMAN: 
Question. When were you subpamaed to appear before this comruittee f-Answer. Thurs­

day of last week. 
Q. By whom 7-A. Mr. Jackman. 
Q. After you were subpoonaed did you write or telegraph to ~fr. Peck, who was then at 

Keokuk ?-A. I do not know whether be was there or not. I received a letter from him at 
Leavenworth saying, ''I will go from here to Keokuk, then be in Washington in about a 
week, and meet you at Saint Louis before the 25th." I telegraphed him. 

Q. After you were subpcenaed '?-A. Yes, but not on that account. Says I, "Wait for a 
subpoona." The idea was to save the expense of coming down; that was the point. I do 
not know whether he got it or not; I have not beard from him. 

Q. Do you know where be is now ?-A. I think he is in New York. I was so informed 
this morning. 

Q. Who told you ?-A. It was last evening Mr. Davis told me that he agreed to meet 
him in New York. 

Q. Where does be live; in town f-A No, sir 
Q. Whm·e is be staying ?-A. He is not in town, be went away last night. 
Q. Did be go to meet Mr. Peck in New York ?-A. Not particularly. He said that M . 

Peck agreed to meet him there. 
Q. You have not heard from Mr. Peck since you wrote or telegraphed ?-A. No, sir. 
Q. Did Mr. Davis tell you that he had heard from him since ?-A. No, sir; I think be 

saw him. I think it was in Chicago. He supposed he was coming on here. 
Q. I asked this question because I got a letter from Mr. Jackman, through whom I 

sent a subpoona to you and 'Others, Mr. Peck bad gone, but be had left \vord that be was 
going to :New York and would appear before the committee.-A. I told him to wait for a 
subpoona. 

Q. Do you know where be stops in New York ~-A. He stops at the Saint Nicholas 
and sometimes at the Metropolitan. He won't dodge anytbiug, I am sure of that. But he 
has got his hands pretty full of busin< ss. 

Q. Have you any idea where he will stop if be comes here 1-A. He always stops at 
Willard's. 

WASHINGTON, March 14,1876. 
D. CORCORAN sworn and examined. 

By the CHAIRMAN: 
Question. Some years ago you were in business at San Antonio ?-Answer. I have been 

in business at San Antonio since the war, until last summer. I reside now in Fauquier, 
Virginia. 

Q. If you were connected in any way with any post out there as a trader or as partner in 
a trading concern, will you state all about it 1-A. I have been following tbP business of 
wholesale grocer in San Antonio since the war up to 1871. My connection with the sutler 
business happened in this way : We did a great deal of business with all the sutlers on 
the frontier, and furnished them mostly all their supplies in the grocery line. The sutler at 
Fort Griffin owed us a large amount of money and it bung fire, and the payments came due 
and we could not collect anything ; we heard bad reports, and I sent my partner up there, 
Mr. George C. Bennet, to try and fix the matter so as to get our money. He went to Mr. 
Griffith, and the best he could do was to buy out the sutlership. The sutler at that time was 
Mr. Henry Warren. He bought out the sutler, and his idea was to sell the stock at what he 
could get for it, and the position if he could, and come home, but the officers at the post 
persuaded him to apply for the sutlership and run the business; saying that if he did not 
wish to stay there he could send a man to carry it on tor him. This was said not to me but 
to Bennet, and be made application for the sutlership and he was refused. He was recom­
mended, though, by all the Army officers there. 

Q. Who was appointed· sutler ?-A. After he had been rejected, in a few days a man 
came along by the name of A. C. Leighton, of Iowa. He came direct to San Antonio to 
see me. He told me that he was appointed sutler at that post, and wanted to know what dis­
position I wanted to make and so on, and I asked him to go up and make terms with Mr. 
Bennet and buy the stock out and let Bennet come home. But he went up, took a different 
turn in the matter, and made terms with Bennet and agreed to let him go on and pay Leighton 
$:37.50 a month for each company on duty at the post, and he (Bennet) ran it on in our name. 
It went on in that way until in about a year Mr. Bennet died, and I sent my book-keeper up to 
close it out, and when he got up there and went to close it up there was a man named Hick, 
an ex-Army officer, said he would come down and purchase it, that he had influence enough 
to get the sutlership. He came down and I sold it out to him and he came on here and sue 
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ceeded in getting the sutlersbip by paying, so he told me-l didn't know anything about it­
be told me he paid $6,000 for it. At any rate, I sold out to him, and that was the last I had 
to do with it. 

Q. Was there not a man there by the name of Adams-do yon recol1ect anything about 
him ?-A. There was a man named Adams that seemed to come between Hick and myself 
at one time, but I never got the run of that. 

Q. I will state the faets. On October G, 1870, John E. Gillespie was made post-trader 
and he went out February 8, 1871. 'rhat is the time his resignation was received here. 
On February 3, 1871, Alvin C. Leighton was appointed, and he went out March 14, 1872. 
Then, March 13, 187:Z, J. E. Adams came in, andheld on until December 12, 1872, and then 
vV. H. Hick came m on December 1~, 1872, and appears to have been there ever since.­
A. Mr. Adams never sold a dollar's worth of goods there. 

Q. You people there sold all the goods from the time of Gillespie until Hick bought you 
out ?-A. Yes, sir. 

Q. And yet it was under the name of Gillespie & Adams ?-A. I only knew Mr. 
Leighton. 

Q. You agreed to pay $:17.50 a month at .l!'ort Griffin; what was:the number of companies 
stationed there ?-A. Four to seven. 

Q. How did you pay him this money ?-A. Sent him checks every month to Iowa. 
Q. Whereabouts in Iowa f-A. I have forgotten the post-office. 
Q. Did he tell you what right he had to demand this amount of money ~-A. He only 

claimed that he had the position and he would not buy out, but he would rent it. 
Q. He had the commission as post-trader, had he ~-A. Yes, ~ir. 
Q. And he required you to pay him this $:~7.50 on each compauy?-A. Yes, sir. 
Q. It averaged about five companies, you say; that would be about $200 a month ?-A. 

Yes, sir; about that. 
Q. You paid about $2,400 a year for your privileges there ?-A. Yes, sir. 
Q. Did you hear Mr. Leighton say through whose influence he got that appointment?­

A. No; I don't recollect that I did. 
Q. Do you know anything yourself about how he got it ~-A. No, sir; I know nothing 

at all about that. 
Q. Did he tell you anything about what it cost him to get it ?-A. No, sir. 
Q. How long did you continue to pay him? Until you sold out to fli~k. which was in 

December, l87i, I believe '1-A. I believe the last two months, after I sold, I did not remit 
him. If I owed it to him, I owe it to him yet. 

Q. Were there any other posts that you know anything about ?-A. I am acquainted 
with all the sutlers at all the posts. 

Q. Were there any other post-traders to whom you paid any money ?-A. Well, I paid 
a good deal of money for a man named Alexander, at least our house did, at Fort Clark, at 
one time, but ·where he is now I don't know. We paid his mouey to a member of the 
legislature of Texas, a carpet-baggar; I have forgotten his name. 

Q. At Fort Clark, from October, 1870, to April 26, 1872, W. A. Taylor was the post­
trader, and from April 26, 1872, until this time, W. E. Friedlander.-A. Alexander went 
there with the troops when they took possession of the post. 

Q. Which Alexander?-A. He was a sutler who came down with the army. He traded 
altogether with us, and when he had to pay his bonus, he always paid it through our house 
to a man whose name I cannot remember. It was not Clark. 

Q. Taylor seems to have been post-trader at Fort Clark ?-A. Yes, sir. 
Q. How dii Alexander happen to pay then ?-A. Well, sir, be was there and be paid. 
Q. Was Taylor the man you paid the money to ?-A. No, sir; we paid it to a man in 

Austin, a member of the legislature; I cannot remember his name. It was not Taylor; I 
think it was Clark, but I am not certain. 

Q. How much did he have to pay him a month 1-A. I could not tell you the amount ex­
actly. 

Q. What was the usual amount paid ~-A. The talk or understanding through the 
country was-nobody seemed to make any secret of it-some parties would buy the privilege 
for one administration of four years ; some by the month, and some by the company. 

Q. What was the usual price for the whole term of four years ?-A. Well, the highest 
price that I heard of was what Hick said he paid-$6,000 at Fort Griffin. 

Q. Where else did you hear of payments being made '?-A. L. M. Gregory, at Jacks­
borough. 

Q. What is the name of the fort ?-A. He always called it Jack. 
Q. What did Gregory pay at Fort Richardson 1-A. I furnished him with stock to stock 

a place when he should get it, and he was to pay for the goods; and he was a long time 
paying, and he gave me as a reason for not paying more promptly that he had to pay so 
much money out. I don't recollect what he said he had to pay. 

Q. Did you know anything about Fort Concho ?-A. I furmsbed all the supplies there, 
pretty much. 

Q. What did Mr. James Trainor tell you ?-A. It brok(bim up. 
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Q. "'What did Joe Loeb tell you ?-A. He never tolu me what he had to pay, although he 
was negotiating for it .. 

Q. Who was he negotiating with ?-A. He said the authorities here; he had the privi­
lege to give it. 

Q. Who were the authorities ~-A. He did not tell me. 
Q. Did he mention Mr. Clark here, who was then a member of Congress from Texas~­

A. If he did I don't remember it. 
Q. Did be ever tell you what he paid here ?-A. No, sir; he never told me. 
Q. Did Mr. Gregory ever tell you what he had to pay '?-A. No, sir ; he never told me 

the amount. 
Q. Did Mr. Trainor tell you what he had to pay at Fort Concho '!-A. Mr. Trainor told 

me all his troubles, but I don't recollect them well enough to report them. 
Q. He said it broke him up !-A. Yes, sir; I suppose that did not break him up en­

tirely ; there were some other causes. 
Q. Did you know anything about Fort Stockton ~-A. There were two sutlers there, 

Friedlander one, and Peter Gallagher. 
Q. And Michael Corbett 1-A. I don't know him. 
Q. How much did Friedlander and Gallagher pay 'I-A I don't kuow anything about them; 

they were cash customers to us. 
Q. They never asked credit by n'ason of payments they h1til to make here ?-A. No, sir. 
Q. Did you know anything about Fort Davis ?-A. They traded front the other end of the 

road, toward Santa Fe. 
Q. You did not know Cheney and Davis ?-A. I know Cheney. 
Q. Do you know whether they paid anything 1-A. I don't know whether they did or 

not, because th<>y traded on the other end of the road. 
Q. Fort Clark you don't Jmow anything about '? --A. I did a great tleal of b11siuess there 

with Friedlander. He never told me what he had to pay. 
Q. To whom did these people say they had to pay this money?-."... They never told me 

what persons. I know that Mr. Trainor was negotiating with the same mau that I negoti­
ated with-Leighton. I think Wallaek, at Furt McKavett, got his appoi11tnwnt through 
the influence of the paymaster there; 1 doll ' t remember his name. I never hearJ whether 
he bad to pay a bonus or not. 

Q. When you and your partner tried to get the post-tradership at Fort Griffin, who had 
you to sign your recommendations ?-A. I th!nk General Whiting was in command at tb~:~ot 
time. I think be signed for us, and every offieer at the post; that is 01y impression. 

Q. You had all the goods there '?-A. Yes, sir. 
Q . You had bought them from the previ11us sutler?--\. Yes) sir. 
~- You did all the business there until Hick came, did yon not '?-A. Yes, ~ir. 
Q. You owned everything there and furnished everythi11g ~-A. Yes, sir. 
Q. And you were recommended by all the offieets?--A. Ye:-:,sir. 
Q. Did you send your application to WHshington ?-A. Yes, sir. 
Q. Who presented it here for you ?-A. Mr. Bennet atteudt·d to that. I don't know 

whom he sent it to. 
Q. 'Where is he now ?-A. He is dead. 
Q. Do you know whether you could have Lad that appointment if you had paid some 

money here ?-A. I don't know. 
Q. Was it ever written so to you ?-A. I would not like to say that, because I did not 

try. 
Q. I want to know whether it was not offered to you ~-A, 0, no, sir; nothing of tha 

kind. 
Q. Mr. Leighton come down and said he had it ?-A. Yes, sir. 
Q. And lte agreed that you might continue doing the business under his name at $37.50 

a month ?-A. Yes, sir. 
Q. Did he ever stay in that country ?-A. No, sir. 
Q. He cleared rig-ht out ?-A. Yes, sir; and I have never seen him since. 
Q. Are there any other forts than those we have mentioned that you know anything 

about ?-A. I believe there are no more of any importance. 
Q. Do you know anything about Fort Brown ~-A. No, sir; it trades at Corpus Christi. 
Q. Do you know anything about I<'ort Lancaster ?-A. Yes, sir; Friedlander and Galla­

gher were the sutlers there-there is no such post now. It has not been occupied for 
years. I was thinking of Stockton. '!'here is no one at Fort Hudson nor Fort Belknap. 

Q. Do you know anything about Ringgold Barracks ¥-A. No, sir. 
Q. Do you know anything about Fort Mcintosh ~-A. No, sir. 
Q. Fort Quitman 7-A. No; they traded at the other end of the road too. 
Q. Fort McKavett ?-A. Mr. Wallack got his appointment there, I think, through the in­

fluence of a paymaster who is clerk for him; Colonel Terrell, I think, got it without pay­
ing anything. Colonel 'I'errell asked me to stock the place for him, and I did so, and I 
never heard of his paying anything. 

Q. Did Mr. Gregory, at Fort Ricbardso!l, say whom be paid ?-A. I don't recollect well 
enough to state. 
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Q. Was it E. ·w. Rice ?-A. I think that was the man. 
Q. How muc.b did he say he paid him '?-A. I never heard. 
Q. He paid him so much that he gave it as au excuse for not paying- yon ?-A. Yes, sir. 
Q. How diJ he pay him-in monthly installments?-!.. I don't know as to that. 
Q. Did you ever send any payments for him to receipt ?-A. No, sir; he maJe them all 

direct himself. 
Q. How did he make them ?-A. I don't know. I never asked him, nor do I know the 

amount. 
Q. Do you know anything about Fort Concho ?-A. Yes, sir. > 
Q. Mr. Trainor was broken up '?-A. Yes, sir; and Loeb was here negotiating in person 

for it. 
Q. Do you know with whom he was negotiating here ?-A. No, sir; he told me he was 

neg-otiating with the powers that had authority to give it. I don't know what he paid for it. 
Q. Did Trainor ever tell you to whom he paid the money for it ?-A. No, sir. 
Q. Fort Stockton-do you know anything about that f-A. Friedlander and Gallagher 

never told me what they had to pay there. They always paid cash for goods. 
Q. Fort Duncan ?-A. I did not trade with those people at all. 
Q. Fort Davis ?-A. No. 
Q. Do you know about any other trading-post anywhere else in the UoiteJ States save 

in Texas '?-A. No, sir; not of my own knowledge. 
Q. Did you pay any money to any person else than Leighton for your privileges 1-A. 

No, sir. 
Q. How long did Leighton stay down there 1-A. He was in San Antonio four or five 

days, aud about the same time at the post. 
Q. Had you a written contract with him ?-A. Yes, sir. That is filed in the books at 

San Antonio somewhere. 
Q. Was it put on public record there ?-A. No, sir. 
Q. It is filed on the books of your former tirm ?-A. Yes, sir. 
Q. And you sent it to him by draft ?-A. Yes, sir; draft on New York. Northrop & Chick, 

on Wall street, were our bankers in New York at that ti tne, I think. 
By Mr. DANFORD: 

, Q. In the first place, ~ou went up with your partner, Bennet, to Fort Griffin to close out 
some sutler ?-A. Yes, sir; to fix a debt in shape. 

Q. You desired to have the sutlership there, and made application, but did not get it?­
A. No, sir. 

Q Afterward a man named Alexander came tl.e:-e and had it ?-A. No, sir; Leighton. 
Q. And you arranged with Leigltton to pay him $.37.50 fur each compauy stationed there? 

-A. Yes, sir. 
Q. Leighton went away, and you did not pay him up until about the time that you left~ 

-A. Yes, sir. Until after Mr. Bennet died. 
Q . That is one thing you know. Another fact is, that you paid, for a sutler at Fort 

Clark, to a man who was a member of the legislature of Texas, sul.1ls of money that Alex­
ander said was a bonus for hi~; sutlership ¥-A. Yes, sir. 

Q. Now, those two facts, that you paid to Leighton a stipulated sum, that you sent this 
sum, you know; the rest is all hearsay ?-A. Yes, sir 

Q. These post-sutlers are sometimes very hard cases to get money out of?-A. I never 
lost a dollar, only by Hick, through any of them. 

Q. They sometimes make excuses for not being prompt by saying that they have money 
to pay ~-A. Yes, sir. 

Q. You were here in Washington at one time with the sutler Loeb, and he told you that 
he was then here negotiating fur a sutlership ?-A. Yes, sir; at Fort CviH.:ho, and he suc­
ceeded in getting it. 

Q. Do you know whom he was in correspondence with here ?-A. I do not. 
Q. Did you see him with anybody connected with the War Department f-A. No, sir. 
Q. Did he ever tell you that he paid anything to anybody connected with the War De­

partment for that sutlersh1p '?-A. I would not be positive that he did tell me that, but I ex­
pect he did. 

Q. There was a g-ood deal of talk about those sales of sutlerships ?-A. Yes, sir. 
Q. Hick told you that he paid $ti,OOO to some one "?-A. Yes, sir. 
Q. Did he tell you to whom he paid it ?-A. I don't recollect well enough to answer that 

he did tell me to whom he paid it. 

WASHINGTON, Marc!t 15, 1816. 
W. A. BUHLEIGH sworn and examined. 

By the CHAIRMAN: 
Question. Where do you reside ?-Answer. In Yankton, Dakotah Territory. 
Q. Are you interested in the transportation on the Missouri River '?-A. 1 am, sir. 
Q. How long have you been connected with it!-~'\. Since J87;l, 
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Q. If you belong to a transportation-firm, please state your c:onnection with it.-A. I have 
been connected, directly and indirectly, with the Northwest Transportation Company, the 
Coulson line of steamers. They ply usually from Yankton to the Upper Missouri, between 
Yankton and Fort Benton ; sometimes between Saint Louis and Fort Benton. 

Q. \Vhat trading-posts or other military stations are there between Yankton and their 
farthest point 7 Give them in their order from Yankton up.-A. Yankton is not a military 
post. The first is at the Santee agenr.y ; that is an Indian agency with an Indian trading­
post or store. The next is Ponca, some ten or fifteen miles above, which is also an Indian 
agency. The next is Yankton ageney, an Indian tradiug-post. The next is Fort Randall, 
a military trading-post, which is within the Great Sioux reservation. The next is the 
Lower Brule; there are Indians there, but it i;; also a military station. Next, the Crow 
Creek agency or reservation ; that is strictly an ludian post. The next is Fort Sully, a mil­
itary post. The next is the Cheyenne River agency, where there are also troops stationed. 
'l'he next. is Standing Rock. wbere there are also Indians and military. The next is Fort 
Rice, a military post strictly. Next, Fort Abraham Lincoln, a military post situated at the 
m·ossiug of the Missouri Ri\'er by the Northern Pacific Railroad. Next is Fort Stevenson, a 
milita;·y post above the Great Sioux reservation. Fort Rice, also. is just above it., Fort 
Stevenson is abLmt :30 miles from the Great Sioux reservation. The next is Fort Buford. 
at the month of the Yellowstone, which is exclusively a military post. Next above that is 
Fort Peck, an lndiau agency, where there are Indian goods distributed. The next on the 
list is Fort Benton, a military post. 

Q. :Fort Randall is the next military post above Yankton ?-A. Yes, sir. 
Q. At Fort Randall J. H. Pratt was appointed trader Odober 6, H370. The firm there 

now is what ?-A. Pratt & Ferris. 
Q. It is within the Great Sioux reservation ?:-.A. Yes, sir; the fort was estab'ished, I 

think, by General Harney, in 11:357. Since that time the reservation has been set apart for 
the Sioux Indians around it. 

Q. The Lower Brule is next; that is partly Indian ?-A. It is on the reservation ; but 
there are troops kept there for the purpose of maintaining order. The trader there is G~orge 
W. Felt, of Sioux City. 

Q. Is he a post-trader or is he an Indian n,gent ?-A. My irripres~ion is th'l.t he is a snt.ler tor 
botrt the military and the Indiam. I think they have no other sutler there. He cu:n"Jiues 
the two officers. 

Q. 1!-,ort Sully is a purely military post ?-A. Yes, sir. 
Q. I see by the report that Durfee & Peck were appointed October 6, 1870, and their 

.resignation was June 22, 1t:l72. Then George H. Durfee followed, being appoiuted June 21, 
187~, and his resignation was received at the War Department July 3, 1874, and John 
Athey was appointed June 30, 1874, and is the present trader. 

Q. Cheyenne River is an Indian aud military post, you say ?-A. Yes, sir ; there is a 
military garrison kept there. 

Q. Do you know who the trader there is ?-A. Geo. W. Felt. 
Q. Is he sutler for both the Indians and the military 7-A. That is my impression. 
Q. At Standing Rock, which is an Indian and a military post both, who are the trarlers ?­

A. I cannot tell you; I do not know. There have been changes all up and down the river, 
and I am not apprised of them. 

Q. Fort Rice is a purely military post. The reC'ord of the War Departmf>nt shows that 
Durfee & Peck were appointed there Oc.tober 6, 1870, and resigned J nne 22, lt:l72 Henry 
J. Miller was appointed June 21, ltl72; resigned May 2f), 1873. William Harman was ap­
pointed May 24, 18n, and resigned July 3, lt:li'4 James P. Pitts was appuinted .June 30. 
1"'74, and is the present occupant. Now, Fort Rice is adjoining or on this Great Sioux res­
ervatiun.-A. On the border of it almost.· 

Q. Fort Abraham Lincoln is a purely military post 1-A. Yes, sir; the largest post on 
the river and the most important. 

Q. The post-trader there, according to the record of the War PepRrtment, was Samuel A. 
Dicky, appointed .Tune 20, 187'2. Date of revocation or reF~ignation, May 24, 1874, 
Robert C. Seip was appointed July 1, 1874, and is the present trader.-A. I supposed a man 
named Leighton was the trader there. 

Q. Seip appears by the' record of the War Department to be the person appointed; do you 
lmow who does the business there ~-A. He does. 

Q. Fort. Abraham Lincoln; is there a large body of troops kept there ?-A. Yes, sir; the 
SeYenth Cavalry. I do not know whether there is any infantry or not. 

Q. Bytherecords of the War Department itappear;; that Durfe) & Peck were appointed 
traders at .Fort Stevenson, October 6, 1870 ; resigned January 16, 1872. J. W. Wham was 
appointed January 13, ltl72; revocation June 22, ltl72. D. W. Marsh, appointed June 21, 
Je12, aud resigned July :3, J874; and A. L. Bounafon, jr., was appointed July 3, 1874, 
and is tile prest'nt occupant.-A. So I understand. 

Q. This Fort Stevenson is near the Great Sioux reservation ~-A. No, sir; it is above the 
reservation. It is near the Arickaree reservation-the Arickarees, Gros Ventres, and Man­
dans. 

Q. Fort Buford is the next. The record shows that Alvin C. Leighton was appointed post-
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trader at Fort Buford on the 6th of October, 1870, and that be is the present occupant. Is 
it near any Indian reservation ?-A. It is almost surrounded by the Arickaree and the Black­
feet reservation. 

Q. Fort Peck, you say, is a purely Indian reservation ?-A. So I understand. 
Q. And Fort Benton is a military reservation ?-A. Yes, sir. 
Q. At Fort Benton, A. E. Holden was appointed post-trader February 21, 1871, and he is 

recordPd as having declined the appointment-A. Wherever one of these posts is estab­
lished·upon a river, and the ground is open to settlement on the other side, the post-trader­
ship is rendered almost worthless in consequence of smftll traders going in from the outside 
and underselling the post-trader. He sells at pronts that would not enable him to live at a 
post; and that is the ease at Port Benton, I presume. There are several stores there. 

Q. State the nature of the executive order on that subject.-A. In the first plaee, I will 
state that, under the treaty with the Yanktons, there were four hundred thousand acres of land 
set apart on the east bank of the Missouri River for their permanent occupation, extending 
about thirty miles up and down the river. The river was then open for more than one hun­
dred miles, on that side of the river, and with the exception of a small portion of the Fort Ran­
dall reservation, which was vacated by the GoYei nment several years ago ; the country was 
surveyed. There was no other reservation until you Q'Ot up to Crow Creek. about 100 miles 
above, where there was a small reservation for the Sioux and Winnebagues, but the Winne­
bagoes afterward moved down into Nebraska. The country from there to the 46th parallel, 
on the east bank of the Missouri River, was open to settlement, with the exception of the 
Fort Sully military reservation. A considerable portion of that was oecupied by home­
steaderg and pre-emptors, who had gone on there, as they bad a right to do by virtue of the 
homestead and pre-emption laws, and settled. For some unaccountable reason these parties 
were notified that, by an Executive order, this land bad been set apart-this monstrous reser­
vation on the other side of the river, almost one-third of our territory ; and when we came 
to look into the thing we found an Executive order issued January J 1, 187f>, running down 
from a point here, [indicating on the map,] striking the Missouri River so as to leave an 
open space between theY ankton reservation and the Sioux reservation. That order did not 
cover the ground, and on the 16th July, 1875, it took in the country opposite the Standing Rock 
agency, and on May 20, 1875, there was another one, which closed up the entire country on 
the east of the Missouri for a distance ranging from ten to thirty miles, and shut every body 
out, and the military were sent to clear the country. 

Q. What was the effect of that order upon the trading-posts ?-A. The effect of driving 
these people out, and closing up all those stores, was to give an entire monopoly to the trad­
ing-posts situated on the other side of the river. 

Q. Would not the effect of the Pnforcement of these orders be to greatly enhance the value 
of the trading-posts? -A. Unquestionably. 

Q. What posts were particularly affected by this order ?-A. Forts Randall, Brule, Crow­
Creclk not so much. Fort Sully would not have been so much, but it would have an effect 
upon it; and Cheyenne River and Standing-Rock. Those are about all that would be 
atfected by that order. Fort Rice, I should think, would not be affected by the order. 

Q. These orders were issued by the President of the United States ?-A. Yes, sir. 
Q. Are the dates of the several orders there ?-A. Yes, sir; January, H:l75, March, 1875, and 

May, 1875. The first order was the lith of January, 1875, and the second the 16th of March, 
1875, and the third, May 30, ll::l75. There is another very pernicious effect which we have 
suffered. It has taken all the timber from below the Yankton agenc.y for the distance of 
six or seven hundred miles where we have to run our boats, and it gives the parties control 
ling these agencies-for we have never had any difficulty from the military; they have 
always been kind and courteous-it has had the tendeney to make a monopoly of this 
wood trade. We have been compelled to pay as high as $10 a cord for wood that we ought 
to have bought for $~.50. 

Q. To whom did the profits of the wood go ?-A. I don't know. It is monopolized by 
the trader at the post. 

Q. Does he contract for the delivery of the wood to the post ?-A. I don't know that he 
does. That is advertised for, but I mean the wood that is put up by different parties who 
cut steamboat wood OL the river. It is to a very considerable extent monopolized by those 
traders at those posts ; not exclusively, but to a great extent. 

Q. Then, as I understand it, no white man can open a store anywhere within the limits 
of tltis reservation '?-A. Nowhere within the limits of the military and Indian reservations. 

Q. After the issuing of these orders in the spring of 1875, do you know whether parties 
who had stores and were trading there were driven out ?-A. I do. 

Q. Will you state by whom 1-A. They were ordered out by the Indian agents, and told 
if they did not go they would take the troops and force them off. 

Q. Were the troops used in any case ? -A. I don't know that they were. 
Q. Would the Indians have a right to trade within the reservation ~-A. Yes, sir. 
Q. To your knowledge, at or near any of those Indian or military posts, did any 

Indian man or woman attempt t0 trade ?-A. Yes; an Oncapapa woman, a widow, a Mrs. 
Galpin, settled down at Grand River. Her husband was for many years a trader, and when 
he died she continued to trade there. There was 110 post there. It is what is now the 
Standing Rock ageney. She continued to keep the store there. 
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Q. Were any efforts made to drive her off?-A. I don't know exc(\pt what I hA.ve been 
told. I understood that the traders there undertook to drive her off. 

Q. Have you carried goods for all those trading and military posts ~-A. I think we have 
for every one of them. 

Q. Do you carry for those posts by contract ?-A. We carry for the Army and for the 
Indian Department when we earry Indian goods. The Government supplies we carry by 
contract, but private supplies we do not. We have our regular tariff-rates. 

Q. When was the last letting of the contract for the Upper Missouri made ?-A. The last 
proposals were advertised for on the 16th of last January, in Chicago. 

Q. Did you make a bid ~-A. I did . 
Q. Do you hold the con tract ?- A. The contract has not yet been awarded. That is w bat 

I am waiting for here. 
Q. Do you know of any other bidders ?-A. Capt. Sanford B. Coulson bid. 
Q. Is he separate from yon ~-A. No, sir; be put in a bid for our company, and a man 

named Terry, and another by the name of Davis, and a Mr. Seaman bid for Kountz, of 
Pittsburgh, and there were several other bids. 

Q. By whom were those bids to be determined ?-A. By the Secretary of. War. He has 
to approve the award. 

Q. Had it been !twarded to you by the officers ?-A. That is something that they did not 
let us know. 

Q. Do you know the amount of your bid ?-A. I could not tell without a copy of the bid. 
Q. Have you compared your prices with the bid of any other parties ? -A. Yes, sir. 
Q. Have you compared them with the prices made by Seaman for Kountz, of Pittsburgh 'f 

-A. Yes, sir. 
Q. Are they lower than yours Y-A. There are two contracts, one from Yankton to the 

Upper Missouri, and one from Bismarck to the Upper Missouri. My impression is, that Mr. 
Seaman's bid was lower than mine. Mr. Seaman's bid on the whole contract was a few 
dollars lo\Hlr than mine. They were so close it is almost impossible to tell. 

Q. Do you know any other bid ?-A. Mr. Coulson's bid is very close. 
Q. As I understood you, were with Mr. Coulson ~-A. Well, we both bid. We never let 

any opportunity slip. 
Q. Do you know in regard to those other bids ?-A. There were three bids that were 

close together very low down; then there were three or four bids that were 25, 30, or 35 per 
cent. bigh.-n· than ours. It came in this way: Last year Mr. Coulson put in a high bid, and 
got the contract. This year anotlwr man, by the name of Calcox, put in a very low bid, and 
three or four of those men took Mr. Coulson's bid of last year as the point of departure to 
figure from, but Coulson and myself and Seaman took this low bid as our point. 

Q. About the bidding last year, how much higher was your bid than Mr. Kountz's 7-A. I 
did not get the contract. 

Q . Did the company get it ?-A. Yes, sir; Coulson got it. 
Q. Do you know bow muca higher it was ¥-A. Yes, sir; I think it was 15 or 20 per 

cent. higher than Mr. Kountz's bid. 
Q. And Coulston was awarded the bid by Secretary of War ?-A. Yes, sir. 
Q. On the recommcudation of whom ?-A. On the recommendation, I think, of the quar­

termaster at Chicago, General Ruffin. 
Q. Had General Sheridan auything to do with it ~-A. I don't know whether he had or 

not. 
Q. It was 15 or 20 per cent. higher than Mr. Kountz's bid last year ?-A. Yes, sir. 
Q. What would that make in the amount paid ?-A. I cannot tell without figuring. I 

suppose the Government supplies that were carried under that contract amounted to $50,000 
or $60,000. 

Q. Then the difference would be 15 per cent. on that ?-A. Fifteen or twenty per cent. 
But I will state why this award was made to Mr. Coulson. He had a first-class fleet of 
boats, five or six, built exclusively for that, and Mr. Kountz had five or six boats that had 
proved almost a total failure. 

A. Dr. Terry represented Durfee & Peck last year, did he not Y-A. Yes, sir. 
Q. Do you know wllether be bad agreed with Mr. Kountz that in case be got the contract 

last year he would put the Durfee & Peck boats into Konntz's outfit ?-A. They had but one 
boat. I know they told me, Dr. Terry did, and so did Mr. Peck, that he would have nothing 
to do with Kountz. 

Q. Prior to the award of last year had not General Sheridan made a trip up the Yellow­
stone on one of the Coulson boats ?-A. I think not. 

Q. When did he make that trip ¥-A. I thiuk he made a trip overland and came down on 
on l of the boats from Carroll. 

Q. Are you quite certain he never went up the river on one of their boats ' -A. I never 
knew of his going up. I know one of the boats was sent on an expeditiou up the Yellow­
stone the year before, and also one last year to explore the YellowstonP.:. and General Sheri­
dan may have gone up the Yellowstone River on a boat, but I am quite confident that be 
nevt>r left Yankton on a boat to go up. 
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Q. Who composed the expedition that you say went up last year ~-A. General Forsyth 
but I don't know who he had with him. There were very few officers. 

Q. Were their families with them ?-A. No, sir; I think not. 
Q. How long were they gone ?-A. I should think about ten days ; up the Yellowstone 

last season and the season before perhaps a little longer. They went np last year very near 
Clark's Forks; they went up the Big Horn about 10 miles, exploring the river. They 
went up 490 miles last year. The objeet was to explore the river to see how far it was 
navigable, and also to look up sites for two m1litary posts, to see if they could not abandon 
some of their interior posts and thereby save transportation. 

Q. Tell us the names of the officers who accompanied General Forsyth.-A. I think 
Col. Fred. Gmnt, George Forsyth, and I don't know who else. 

Q. Do you kn w how many officers there were ?-A. I think there were three or four. 
Q. Did they start from Yankton t-A. I think they took the boat at Bismarck. 
Q. The year before that General Sheridan went np ~-A. He did not. go from Yankton. 

He may have gone from Bismarck, but my impression is that he went over the Union Pa­
cific Road and came in that way. 

Q. Last year, when General Forsyth, Lieutenant Grant, and those other officers went up, 
they were gone you say about ten days ~-A. Up the Yellowstone. 

Q. How long ?-A. I suppose it took two or three days to go from Bismarck up to the 
.mouth of the Yellowstone-they were up there ten days. 

Q. They were not gone more than two weeks 7--A. I should think not. 
Q. Do you know whether there was any charge made for that trip last year ?-A. No, sir, 

there was not. 
Q. They were carried free ?-A. Yes, sir ; we ba,d a disposition to explore the river to see 

what chances there were of doing business. 
Q. They paid nothing for their fare or lodgings 7-A. I never knew of anything being 

paid. . 
Q. You would have known if there bad been anything paid ?-A. I think so. We took 

an escort from Buford, perhaps thirty or forty men 
Q. Was there any charge made for them ?-A. I think not. 
Q. You know nothing, then, of General Sherirlan having gone up the river the year before?' 

-A. I heard that be was tn the country. I did not see him. 
Q. Did you hear that be had made a trip up there ?-A. Yes, sir; my impression is that 

the Secretary of War was there with him. It may be last year that they were up there. I 
think they came in over the Central Pacific and we sent a boat to Carroll to meet t11em, and 
in consequence of an accident they started down in a Mackinaw boat, and our boat met them 
this side of Carroll. 

Q. Was there any cl1arge many way for the transportation of the Secretary of War and 
those who were with him 1-A. That I do not know. The boat was plying between Bis­
marck and Carroll and between Bismarck and Fort Benton. I did not go up during the 
season, and in fact bad nothing to do with them that season, but Mr. Coulson told me that he 
made no charge whatever for going up the Yellowstone, and received no compensation. 

Q. Have you ever had any consultation with any person as to getting the right to trade 
upon that river; if so, with whom' Have you had any interviews with the Secretary of 
War, or any one connected with him about getting such a right '-A. Do you mean for the 
transportation ? 

Q. Yes, sir.-A. Nothing more than ot1r bid that we put in. 
Q. Have yuu ever paid any one for procuring you that contract a year ago ~-A. Not one 

dime. 
Q. Never to any one, never to the Secretary of War ¥-A. Never one dime. 
Q. I don't mean you alone, but any one in your interest 1-A. I do not know nf anything 

of the kind. We all had the habit when we came down here, and met officers we have known 
up there, of treating them to a bottle of wine or something of that kind. 

Q. Do you know whether there was anything paid by .:\lr. Coulson's line for the privi­
leges they obtained ?-A. I never beard of any. 

Q. Have you had any interviews with Orvil Grant in relation to this matter ?-A. I 
never have. 

Q. Have you ever said to anybody that you had ¥-A.. No, sir. I never met him but two 
or three times in my life; I met him once at the hotel and asked him how be was getting 
on with his trading up there, and I don't know whether he made any reply or not; and 
another time, when I was summuned here before this committee, I asked him if he had been 
summoned here, and he said he bad been. I asked him what the subject was, and he replied 
''something about those trading-posts." 

Q. Can you state from 'your own knowledge, at which of these posts he was inter-
ested ?-A. No, sir, I cannot; all I know is from hearsay. 

Q. You have not heard from him '-A. No, sir. 
Q. Have you heard from any one who was his partner ?-A. No, sir. 
Q. Have you heard from Bonnafon ?-A. No, sir; I don't know him at all. 
Q. Or Casselberry?-A. I don't know him. 
Q. You have never beard from any one ?-A. No, sir; I have heard Mr. Peck speak of 
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the harsh treatment which he received from Orvil Grant, and also John F. Charles, of 
Sioux City, speak of the harsh treatment he received from him in connection w!th these 
tmding-posts. 

Q. Peck of the firm of Durfee & Peck ?-A. Yes, sir. 
Q. Do you kuow of any money being paid by any parties on that river for their privi­

leges to any one ~-A. I do not. The only connection that we had with those posts at all, 
has been as a transporter of passengers and freight. 

Q. Do you know a man by the name of Bosler, a beef-contractor ?--A. Yes, sir; very 
well. 

Q. At what agency is he a contractor ?-A. I think the party with whi·~h he is con­
nected contracts for the beef for all the Sioux and the Ponca Indians. 

Q. Where does he live ?-A. At Carlisle, Pa. 
Q. Is he there now ?-A. He was in town last week, and some one told me that be 

was in New York yesterday. ' 
Q. Has be ever told you about paying any money for his privileges there ?-A. He 

never has. 
Q. Where did he stay when he was in this city ?-A. He always stops at Willard's. 
Q. Do you know whether he is kepi here by any one'?-A. No; he is able to keep him-

self. 
Q. Do you know who pays his bills at Willard's ?-A. I guess he does. 
Q. Do you know of any other person paying them ?-A. 1 do not. 
Q. Do you lmow of Mr. Bosler sending any witness who would be material in this case 

to Europe ?-A. I do not. 
Q. Do you know of his attempt to run off a man named vYalker ?-A. I do not. 
Q. Have you ever heard anything about a man name<l Walker ?-A. 1 never have. 
Q. You know nothing about that ?-A. I do not. 
Q. Bosler, you think, is in New York now1-A. I heard he was there yesterday. He 

left here last week. I spent an evening with him last week; I have been acquainted with 
him for about fifteen years, and had done a great deal of business with him. 

Q. He said nothing to you about this man Walker ?-A. Nothing whatever. I asked him 
if he was going to bid on the beef-eon tract; and he said he did not know, he thought not. 

Q. Then of your own knowlege you know of no money havi.ng been paid for trans­
portation-contracts, or by any of those post-traders for their privileges on that river~­
A. Not one dollar, except the legitimate expenses of coming down here to attend to it; 
to no officer of the Government-not a.dollar. 

Q . .And all that you heard in regard to that were the complaints of Peck and Charles ~-A. 
Well, I have heard complaints made by several parties up on the Missouri River. 

Q. Who did they complain of ?-A. They complained of Mr. Orvil Grant, and I strongly 
-suspect if they were here they would make the same complaints to you. 

Q. Please state what Mr. Peck said to you about it._:..A. 0, he told me that he trflated him 
as meanly as one man could treat another-dishonorably, and took advantage of him-and 
Mr. Charles told me the same thing. 

Q. Did he mention specifically how he tr~ated him so ?-A. I don't think Mr. Peck did, 
but Mr. Charles told me substantially this: It seems that he had been supplying goods up 
there, and had come in possession of some of those Indian trading-posts. Mr. Grant came 
there with authority to control them, and Mr. Charles. after some conversation, said that if 
he had to leave he wished he would take his goods. Grant said that if he would put them 
at certain prices and wait a certain length of time for his pay, he would take them ; otherwise 
he might take them away. 

Q. Did he sell them to him ?-A. I rather think he did. 
Q. He has been a trader up there ?-A. Yes, sir. He is a member of a firm at Sioux City. 
Q. They are out of the business now '?-A. Yes, sir. I think their store is closed now. 
~· Who is in the same line of business there ?-A. H. D. Boog & Co. They are grocers, 

and have also a large pork-packing establishment. 
Q. Have you any knowledge as to who suggested the extension of the limits of the Sioux 

reservation ?-A. No, sir; I have not. If I had I woulJ tell you very quickly. I have 
heard one class of men say that it was done to enlarge the privileges and profits of the 
trading-posts, and I have heard another say that it was done for the purpose of driving those 
fellows out, so that they could not sell whisky and corrupt the poor Indians. 

Q. Has it accomplished the latter purpose '1-A. I rather think not. 
Q. Where do the In<lians get their whisky now ?-A. I don't think they drink much. 

The Sioux are much more· temperate than members of Congress are here. 
Q. You do not thiuk there was any reason, then, to issue the order for the cause assigned 7-

.A. No, sir; I do not. My impression is that it was done to drive small traders away from 
that side of the river, so as to increase the profits at the military posts and Indian agencies. 
I believe that was the motive that brought it about. I don't say that the party who issued 
the order was governed by any such design, but I believe that was the motive of those who 
procured it. That was the effect of it, at all events. 

Q. And the other effect-of preserving the sobriety of the Indians-was not accomplished? 
-A. No; they were sober befure. 
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WASHINGTON, March 15, 1876. 
JoHN LAWRENCE sworn and examined. 

By the CHAIRMAN : 
Question. You are well acquainted with the Upper Missouri, and know all the posts spoken 

of by Dr. Burleigh here f-Answer. Yes, sir. 
Q. You have lived there, you say, fifteen years ~-- A. Yes, sir. 
Q. Do you know of these executive orders having beeu issued ?-A. Yes, sir; two of 

them, one of the 11th of January, and one of :\fay 20, 1875. 
Q. From your knowledge of that country, what was the effect of those orders 7-A. The 

effect of that was virtually to drive the citizens out of that country, with a few exceptions. 
Q. Were there any citizens who had paid for their land in that agency who, nevertheless, 

had not received their warrants ¥-A. Yes, sir; quite a number. 
Q. Had some of those citizens stores 7-A. I think one, Mr. Day, had a !'tore at Brule 

City. 
Q. The effect of the order was what ?-A. Mr. Day told me that Mr. Livingston, the In­

dian agent at Crow Creek, was down and undertook to close him up. After that order the 
post-office was abolished, and the mail-route leading to Brule City. 

Q. Was the order rigidly enforced '?-A. 0, yes. 
Q. Was there an attempt made to enforce it against this Indian woman trader, l\frs. Gal­

pin, at Standing Rock 7-A. I understood so. I do not know. She was trading when I 
was there last summer. 

Q. Well, the effect was to close up all competing stores in that country as against the 
military traders? -A. I do not understand that at t ese agencies there is a military trader • 
.He is an Indian trader, and he supplies the military as well as the Indians. 

Q. In your judgment, did the order conduce to the sobriety and good of the Indians 7-A. 
I do not know as it has. I know that last summer there were a good many of them drunk 
at Standing Rock, or sume six miles this side of there. That was after the order went into 
effect. 

Q. Where did they get their liquor?-A. I think it came from Bismarck, so some persons 
told me. 

Q. Do you know anything of the price of wood on that river ?-A. No, sir; I do not. 
Q. You are not engaged in the transp()rtation business ?-A. No, sir: I had a wood-con­

tract at Brule agency, and I was compelled to pay the Indian agent fifty CAnts a cord. It 
was supposed tu go to the Indians. 

Q. Is there any law for that ?-A. Well, I do not think so; I protested against it, but I 
paid it. Since then General Card told me that I could cut on the Iudian reservation. 

Q. What did you get a cord at Brule City ?-A. }<"'our dollars and fifty cents. 
Q. Was this same wood sold to the steamboat ~-A. No; this was for the supply of the 

military post. I cut it on the military reservation, but to supply the military post. Last 
year I had it at Fort Randall, and I did not pay anything for that. I purchased a good 
deal from the Indians, but I made them deliver it in the winter and paid them directly for it. 

Q. Is there any information that you think this ccmmittee ought to possess that I have 
not asked you about '-A. I know nothing of my own knowledge. There was a little cir­
cumstance there at Fort Randall in 1874. One of the employes was discharged by Pratt & 
Ferris. I met the former trader, Hamilton, there, and he told me that be had got an affida­
vit there that day from this same man that he hauled goods from the Indian warehouse to 
the warehouse of Pratt & Ferris, and that they were sold by them. It was Mr. Charles 
Hamilton who told me that. Pratt & Ferris had the contract, that same summer that I had 
the contract for wood, for transporting all the supplies to Spotted Tail and Red Cloud, and 
Mr. Ferris was sub-agent to take all the goods from the boat at Fort Randall to the Indian 
warehouse. There were some charges preferred and Mr. Fenis resigned, and afterward Mr. 
Howard was appointed, a brother to the agent, and ht3 boards and sleeps there. 

By Mr. DANFORD: 
Q. Where is Mr. Charles Hamilton, who gaye you the information ¥-A. I could not say. 

I bought his house at Fort Randall, and he went on to Sidney, I think. Afterward I under­
stood he was at Missonri Valley Junction. 

Q. You know nothing of that except what he told you 7 -A. No, sir. 

0. C. TREDWAY sworn and examined. 
W ASHIN(tTON, March 15, 1876. 

By the CHAIRMAN : 
Question. Wher~ do you reside '-Answer. Sioux City, Iowa. 
Q. Are yon in any way connected with post-trading ?-A. N• ·, sir. 
Q, Do you know this Upper Missouri River7-A. Yes, sir. 
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Q. Have you had any business up there ~-A. Not within the last few years. I used to 
be a trader and jobber on the Upper Missoun River from Yankton up. 

Q. Do you know this great Sioux reservation '?-A. Yes, sir. I knvw the country pretty 
well from Sioux City to the mouth of the Yellowstone. 

Q. That is an official map, and you see that reservation, as it has been extended, marked 
upon it. Will you be kind enough to stA.te to the committee what was the effect of that exten­
sion of the reservation to the east bank of the river on the tradiug-posts and military posts 1-
A. The effect, if it was enforced, would be to make them absolutely and unqualifiedly Indian 
and military rading-posts, without any opposition; to drive out everythin~ to the edge of 
the reservation. That is what we used to do when I was a trader-choke off every man 
that was r:ot within the scope of the law. · · 

Q. vVhen you were a trader would you have considered it a g-reat advantA.ge to have the 
limits extended so as to drive out all those people ?-A. Yes, ~>ir; there is no doubt about 
its being an advantage. 

Q. How long were you a 1rader up there ?-A. I was interested up there two or three 
years, away back in 1tl63 or H:l64, or longer. 

Q. When did you cease your tradiug there ~-A. I ceased my connection with the trade 
on the Upper Missouri River in the fall of 18ti4 or 1865. 

Q. At what posts were you interested ?-A. I was interested at Fort Sully, Fort Rice, 
and Fort Union, before Fort Buford was built. 

Q. Were you a sutler or an Indian trader ?--A. An Indian trader; we were sutlers at Fort 
Sully for a while, and sutlers at Fort Rice. 

Q. How hmg have you been in Washington f-A. I came here in the latter part of Jan­
nary. 

Q. Are yon here now representing parties on that Upper Missouri River, as counsel for 
them ?-A. I am here on several jobs. 

Q. Do you represent any of those people as counsel ?-A. Yes, sir; I represent people on 
that Upper Missouri River as counsel here. 

Q. Any of these post-traders ¥-A. No, sir. 
Q. Any of those Indian post-traders ?-A. No, sir. 
Q. You are not here with reference to any matters which are before this committee ?-A. 

Not that I know of; I am here with reference to a matter at Brule City. 
Q. With reference to that extension ?-A. Yes, sir. 
Q. What is the nature of that business 1-A. Well, my claim is a memorial before the 

Indian Committee of this House asking compensation of $200,000 for property taken under 
this executive order. 

Q. Under these executive orders of January, March, and April, 1875~-A. This particular 
property which I represent was taken under the order of January 1 J, 1875, and the order of 
Livingston which followed it. . 

Q. The claim made by those white people driven off under these orders amounts to 
$200,000 '?-A. That is the amount of the claim. 

Q. What is the nature of the claim '?-A. The nature of the claim is this : I present my 
memorial in behalf of only two parties. In 1873, if my memory serves me right now, two 
parties settled upon land opposite to the mouth of the White River, on the east side of the 
Missouri; they pre-empted and obtained patents for three hundred and twenty acres of land. 
They laid off their land into a town. They commenced the building of a city called Brule 
City, at the mouth of the White Earth River, on the east bank of the Missouri, in anticipation 
of what seemed to them a great commercial point looking toward the Black Hills. They 
laid off their lots and commenced selling them, getting settlers in there and having improve­
ments made. They continued this until the time that this executive order came closing 
them out and stopping everything, and they ask, as a result, the damages which they claim 
has accrued to them by the seizurP, as we say, of our property. We call it a seizure because 
the property has been taken possession of, (whether rightfully or wrongfully is anotht>r 
question,) but it has been, we submit, seized, and the executive order and the Indian order 
of Livingston following it settles that question. If it was lawfully seized by the Govern­
ment, we are entitled to our compensation, as it was our property. 

Q. The parties you represent had received patents for these lands and paid for them? -A. 
Yes, sir. 

Q. Do you know any other parties except those at Brule City who bad paid for their lands 
but had not received tl e·r patents 7-A. Yes, sir; Judge Oliver, our R epresenta ive, conferred 
with me the other day in reference to an Iowa man who was trying to get his money back 
for lands he had purchased in this extension, and he could not succeed. 

Q. Have you any idea of the amount of ntoney that you would have to be paid back for 
those lands '1-A. I have not examined that. 

Q. The Lower Brule agency is an Indian agency 7-Yes, sir; and there are soldiers kept 
there also. Brule City is below that. 

Q. Has the effect of that order been to prevent the further growth of that place 7-A. Yes, 
sir ; it has stopped t.he growth. It is so represented to me by my clients that the agent pro­
hibited their making any further improvPments in that city, and went so far as even to for­
bid homesteaders from plowing, as it angered the Indians. 
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Q. Did he close up all the places of business in that city where they were selling goods?­
A. That was what he threatened to do, and I was conferred with as counsel as to what 
course to pursue on that point. Whether he ciosed them up or not, I do not know. They 
came to me and made these representations, and I told them they had better acquiesce, for 
if they got into the clutches of the military or the Indian DPpRrtment I did not think their 
property was worth five cents on a dollar. I told them they had better look out. 

Q. \Vould the clof:>ing up of all business at Brul~ City be advantag-eous to the Indian and 
post traders at Lower Bill hi agency ?-A. Y PS, sir ; the closing up of the trade on the east 
bank of the river would be beneficial to all those posts. As we used to travel it was about 
two days' march from where Brule City is now to where the Brule agency is located. Brule 
City is about forty mill:'s bPlow the agency, I should judge. 

Q. The 11ext point bPlow that is Fort Randall. How far is that from Brule City f-A. 
Fort Randall is ou the south side of the river; it is within the reservation. The ehang·e also 
enhanced the value of the post-tradership at Fort Randall; it improved the trade, of course, 
all along the Missouri River. The geography of the country is such that when you control 
the Missouri you control all the timber, and when you go out back there is no one inclined 
to go there. When you control the Missouri you control the country. 

Q. Is there anything within your knowledge that you have not stated that would be of 
advantage to this committee to know 1-A. I cannot tell what would do you good. 

Q. We are looking for any abuses or frauds in the War Department in its administration 
here or there, or elsewhere, and if you have any knowledge upon that subject I ask you, as a 
witness under your oath, to state it.-A. I do not know that I know anything of the War De­
partment transactions for a good many years now. I have not been a contractor since 1870. 
It was in 1864-'65 that I was connected with the post-tradership, not since. 

Q. Do you know of any money being paid up there to secure post-traderships ?-A. I do 
not. 

Q. Do you know of any money being paid to secure privilegPs of navigation on that river~ 
-A. No, sir. 

Q. Do you know of any person levying contributions upon persons doing business on that 
river for permission to do business ?-A. I do not know that I do. 

Q. Are you quite certain of that 7-A. 0, I am a lawyer. I practice law at Sioux City; 
a great many things come to my knowledge, but they are like the tracks of a wild animal­
! cannot tell you where the animal is, thuugh I can see his tracks. 

Q. Have you ever seen Mr. Orvil Grant ?-A. Yes, sir; I suppose I have seen him. I 
have seen a gentleman who has been pointed out to me as Mr. Grant; I do not know him 
personally. 

Q. Do you know of his connection with t.hose post-traderships in any way Y-A. Only by 
hearsay. 

By Mr. RoBBINS : 

Q. Do you know that the soldiers of the United States have been greatly extorted from in 
the pricPs charged by pl st.-traders for articles that they Lad to pun:hase ?-A. No, sir; I do 
not. \Vhen I traded, we were subject to a board of administration which regulated our prices. 
These post-traders appointed by the Secretary of War are not subject to those rules and reg­
ulations ; but I had no connection with any post-tradership under that order of things. 

Q. You !'lay that the post· traders appointed by the Secretary of War are not subject to any 
restriction of prices ?-A. I understand that to be the law. ' 

Q. I ask you if you know thtt.t the prices for articles sold to the soldiers of the United 
States have been very exorbitant ~-A. I do not. I do not know anything of them. I have 
had no connection with them for a long time. · 

Q· Was it understood up there that Mr. Orvil Grant controlled those posts on the Upper 
Missouri ?-A. Dame rumor said that was the condition of things. 

Q. That was the gEhleral understanding in that region of country ~-A. That was the gen­
eral rumor, that he had control of the Upper Missouri post-traderships. 

WASHINGTON, March ]5, 1876. 
L. M. BLACK sworn and examined. 

By Mr. ROBBINS: 

Question. Do you know Mr. Orvil Grant ·?--Answer. I do. 
Q. You reside in the same house with him ?-A. I do; at 1014 E street. 
Q. Have you a partnership with him in business ?-A. No, ~ir. 
Q. Have you any common interest with him in business ?-A. No, sir. 
Q. No partnership business of any kind ?-A. No partnership business of any kinJ. 
Q. Rave you any interest in any of the post·traderships ?-A. No, sir. 
Q. Have you ever had '?-A. I never had. 
~. Or Indian traderships either1-A. Yes, sir; I was an Indian trader in 1871, at the 

Crow ageney iu Montana. 
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Q. Did you have any partner in it ?-A. Part of the time Charles Hoffman was my part· 
ner. 

Q. Anybody else~-A. No; I think not. 
Q. You know who your partners we{e?-A. Mr. Hoffman was the only one, I believe. 
Q. Are you certain of that ?-A. He is the only partner I ever bad in the trader's store, I 

think. 
Q. Where was that 1-A. At the Crow agency in Montana. 
Q. Where is Mr. Hoffman now?-A. He is at Bozeman, in Garden Valley, Montana. 
Q. Did you have any interest in any other Indian tradership ~-A. No, sir. ~ 
Q. Neved-A. Yes, sir; I am a little too f11st. I bad an interest with Mr. Clendenning 

down at what is called the Mussel Shell, on the Missouri River. I furnished goods and 
money, but never was there in my life. 

Q. Did you have any partners there ~~A. Mr. George Clendenning was my partner. 
Q. Any one else ?-A. No, sir. 
Q. You spoke awhile ago about believing that Mr. Hoffman was your only partner; is 

thrre not somebody else~-A. No; there was nobody else. I was thinking about Mr. Clen­
denning; that bothered me a little. Mr. Hoffman was a partner of mine at the Crow agency, 
and Clendenning at the Mussel Shell tradership, trading with the Indians. That is not 
post-trader as we call it; it is licensed trader wtth the Indians. 

Q. Did you have no interest in the post-traderships, as they are called, of the Army or 
sutlerships ?-A. No, sir; I never bad a sutlership. 

Q. Did you ever try to (!eta sutlership ?-A. No, sir. 
Q. Did nobody ever make an application for yon ~-A. Not that I know of. 
Q. Did Mr. Orvil Grant ever make an application for you '1-A. No, sir; not that I 

know of. 
Q. You have bad no interest, directly or indirectly, in any sutlership at any time ~-A. 

\Veil, I furnished some pood~ (I suppose you might call that an interest) to the sutler at 
Fort Ellis, whieh is three miles from Bozeman. 

Q. To whom did you sell t-A. I sold to Ed. Daniels, with security and good indorse­
ments. 

Q. For what amount did yon sell to him ?-A. About $15,000, I think. 
Q. Did he pay you in ca:sh ?-A. Yes; most all cash, and then 1 ~ook some mining prop­

erty. 
Q. What do you mean by saying that you took indorsements ?-A. That was on the notes, 

in the fh st place-security on the notes. 
Q. You did not sell, then, for cash ?-A. No; on time. 
Q. What kind of goods did you sell him ?-A. A general assortment of goolis, such as 

they need at a post of that kind; dry goods and groceries. 
Q. Where did you buy them f-A. In New York and Saint Louis. 
Q. What percentage did you get on them 1-A. I do not know that I could tell that now. 
Q. About how much ?-A. I don't recollect. It is a great while ago; ten or fifteen years 

ago. 
Q. Do yon know the prices at which Daniels sold "the goods afterward ~-A. No, sir. 
Q. Do you know anything about the prices at which the sutlers generally sell their goods 

on the frontier ?-A. No, sir. 
Q. Do you know whether'tbey extort large prices from the soldiers ¥-A. I do not. That 

is the only sutlersbip that I have ever been near. The soldiers buy a great many goods in 
town now, and the sutlership at Fort Ellis does not amount to much. 

Q. Mr. Orvil Grant is interested in sutlerships and post-traderships out there, is be 
not '?-A. I do not think be is at that post. I understood that be was ~~ot other places. 

Q. What post-traderships is he interested in ?-A. I do not know. I never was farther 
np the Missouri River than Sioux City. 

Q. You live with Mr. Orvil Grant here in this city ¥-A. I have bad rooms, or I have a 
room that I have had for a year, and he came in there, some time last summer, and took 
rooms. 

Q. Is it not understood that Mr. Orvil Grant controls sutlerships and post-traderships 
on the Upper Missouri River ?-A. I have beard that said, but I do not know. 

Q. Does he visit them out there occasionally ¥-A. That I do not know. I am out gen­
erally in the summer-months, and I spend the winters here; the way I go is by Salt Lake, 
and stage from there up. I never went up the river on a boat. 

By the CHAIRMAN : 

Q. Your personal relations with Mr. Orvil Grant are intimate ?-A. Yes, sir; you might 
call them intimate. I became acquainted with him a year ago last winter, I think it was. 

Q. You were in the habit of talking that western country over with him 1-A. 0, yes; I 
would talk with him about the West some, but his business was in a different part of the 
country from mine. 

Q. Have you ever bad any conversation with him about his business on the Upper Mis­
souri River~-A. I do not know that I ever did, to amount to anything. 

Q. If you htld any conversation, what was it; did be tell you he had business up there?-
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A. I have heard it said that he had business up there. I am a man tLat don't inquire much 
about other peoplt\'S business. 

Q. What did be tell you about i~ ?-A. I do not know that he ever told me anything 
about his business up the river only this: be told me at one time that Al. Leighton was a 
a partner of his up there. 

Q. You know Al. Leighton, do yon ?-A. Yes, sir. 
Q. How long have you known him ?-A. I have known him since 1869, I think; perhaps 

longer. 
Q. Have you seen him during this last year f-A. No, sir; not last year. I think I have 

not seen him for two years. 
Q. Have you seen him since he and Mr. Grant have been partners f-A. I think not. 
Q. Did Grant tell you where they were partners ?-A. I do not know but he did, but I 

would not be positive. I think it was up the Missouri River somewhere. 
Q. In what businesR did he say Mr. Leighton was his partner V-A. It seemed to me it 

was trading with the Indians, but I am not certain whether it was a sutlership or Indian 
trading. 

Q. Did he say what kind of a business they were doing together; whether it was profitable 
or not V-A. No; be did not. 

Q. Did he tell you whether they made any money out of it or not ~-A. :No, sir. 
Q. How did he happen to talk with you about being in business with Al. Leighton f-A. 

·well, being together it was mentioned, and I saw Al. here just previous to meeting him-I 
could not say bow he came to tell me, but he did say that the Leightons were in with him, 
probably more than one. There are two or three brothers, I think. 

Q. Did be tell you anything more than that 7-A. Nothing that I recollect that concerns 
his business. 

Q. Is Mr. Leighton the only man that be ever talked with as being in business with him 
up in that country ?-A. I think he is. I happened to know Mr. Leighton, but I never was in 
that country. 

Q. Who appointed you to the sutlership that you bad ?-A. Mr. Parker, Commissioner of 
Indian Affairs. 

Q. Do you know him personally ?-A. I have known him for some time. 
Q. Were you appointed on the recommendation of other people ?-A. I think I was ap­

pointed by the recommendation of General Sully, who "vas acting as superintendent of Indian 
affc~.irs at that time. 

C. K. PECK sworn and examined. 

By the CHAIRMAN : 
QuPstion. Where do you reside ?-Answer. At Keokuk, Iowa. 
Q. Were you a member of the firm of Durfee & Peck ~-A. Yes, sir; and I am still. 
Q. When was that partnership formed ~-A. Some eight or nine years ago. I am not pos­

itive which. 
Q. Who were the original partmrs in the conrern ?-A. E. H. Durfee and C. K. Peck. 
Q. Who constitute the firm now ~--A. Mr. Durfee's interest still remains in the firm. It 

is still Durfee & Peck. 
Q. His estate holding the interf>st in the firm ?-A. Yes sir. 
Q. What was the business of the firm?-A. We were military and Indian traders. We 

have steamboats on the Missouri River; t1ansportation business. 
Q. From what point to what pomt f-i\.. Our boats run from Saint Louis to Fort Benton. 

During the winter they run on the Southern nvers when occasion permits. 
Q. State at what points on the Missouri River you were the militar.v post-traders ?-A. A.t 

Fort Sully, Fort Rice, Fort Stevenson, and Fort Buford, in Dakota Terntory. 
Q. Can you state about the time at which you became post-traders at those different posts 

-at Fort Sully ¥-A.. We were at Fort Sully under the old law; very soon after we went 
into business, a year or so; I cannot tell exactly. 

Q. You went in as post·traders, or sutlers; that was the technical name prior to the pas­
sage of the law of 1870 ~-A. Y.-s, sir. 

Q . .And you were appointed by the councils of administration at those different posts, __ 
A. Yes, sir. 

Q. In H370, during the summer, an act of Congress was passed changing the mode of ap­
pointment, and changing the name of the office, giving the appointment to the Secretary of 
War, and naming the office tl1at of post-trader ?-A. Yes, sir. 

Q. At the pas~>age of that law of 1870, were you the sutlers at Fort Sully, Fort Rice, 
Fort Stevenson, and Fort Buford ?-A. Yes, sir; those were the four. 

Q. There were other posts upon that river which were combined posts, or Indian and mil­
itary posts, were there not ~-A. Yes, sir. 

Q. If you were sutlers at any such combined posts, state at which. I want those at 
which there were millta1y companies stationed.-A. At Cheyenne and Grand River, now 
called Standing Roek. Those are the only ones where there were troops, I think. 

H. Mis. 184--4 
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Q. \Vere you ever the post-traders at Port Benton ?-A.. No, sir; we are trading there 
now, but it is not a reservation. 

Q. Are you at this time the post-traders at either of these forts or the Indian traders at the 
others ?-A. We are uot. 
"' Q. State the circumstances under, and the reasons for, which you ceased to be post-traders 
at the3e different posts.-A. Very soon after the passage of the new law of 1tl701 Port Bu­
ford was the first one that was taken from us, and given to Mr. A. C. Leighton. 

Q. State all the circumstances connected with that as far as you can recollect them.-A 
There are no circumstances particularly that I know of, ex~epting that we were removeJ 
and Mr. Leighton was appointed. 

Q. Did you sell your goods to Mr. Leighton ?-A.. We made an effort to, but we were com­
pelled to move them away at a great sacrince. Our buildings were sacrificed, also. 

Q. You had to sacrifice your goods and abandon your building ~-A. Yes, sir. 
Q. Do you recollect when this was ~-A. I think it was during the summer or fall; veTy 

soon after the passage of the new law; or during the year. 
Q. I observe here, Leighton was appointed October 6, 1870, and styled post·trader. 

Now, had you any conversation with Mr. Leighton as to the means by which he became 
post-trader there and ousted you ~-A. W (' have bad several conversations on the subject iu 
attempts to dispose of our stock to him and our building without too much of a sacrifice. 

Q. What did he say about it ?-A. I really cannot tell you. I don't know whether he 
specified the means that were brought to bear or not. I don't know that he did. 

Q. Did he tell you through whom he got the appointment of post-trader at Fort Buford'!­
A. I think he told me that General Hedrick assisted in securing it for him. 

Q. General Hedrick, of Iowa; where does he reside ~-A. He resides at Ottumwa, Iowa. 
Q. Did he tell you of his being obliged to pay any money to General Hedrick for this ap­

pointment ~-A. He did not. 
Q. Did be tell you that be was obliged to pay any person any money ?-A.. He did not. 

General Hedrick, I am advised, is a partner of his at the post. 
Q. Did be ever in his conversation with you regarding your ~>tock or building say that be 

could not afford to pay it by reason Of the amount that he had to pay for the appointment?­
A. He never did to my knowledge. 

Q. Do you know in any way of his having to pay any person whatever, either the Sec­
retary of War or any other person for that appointment ~-A. I do not. 

Q. You have never heard him say so ~-A. No, sir; I never have. 
Q. Have you ever heard General Hedr!ck say so '?-A. Not to the best of my knowledge, 

I never have. 
Q. Have you ever heard any one else say so ?-A. I have not, to the best of my knowl­

edge. 
Q. I mean that appointment at Fort Buford ~-A. I have not, sir. 
Q. Do you know whether any other person than Mr. Leighton and General Hedrick was 

interested in Fort Buford ?-A. Not to my knowledge. 
Q. Did Mr. Orvil Grant ever say to you that he had any interest in Fort Buford ?-A. 

I never spoke to Orvil Grant in my life. 
Q. You don't know him, then ?-A. I know him by sight but never spoke to him in my 

life. 
Q. T.}Jat was the first fort you were removed from, was it? -A. Yes, sir. 
Q. \Vbich was t.he next one ~-A. There was an appointment made at .l<.,ort Stevenson, I 

think perhaps a couple of years afterward, to Major Wham. 
Q. I w11l refresh y~ur memory about that. Durfee & Peck got it October 6, 1870. They 

held it until January 16, lb72, as the records of the War Department show. On January 
13, 187~, J. vV. Wham was appointed and held until June 2~, 1872, and on June 21, 1F37:l, 
D. W. Marsh was appointed post-trader, and he held it until July 3, 1874, and on July 3, 
1874, A. L. Bonnafon was appointed post-trader, and is still there. On the 22d of June, 
1872, you were superseded as post-traders at Fort Stevenson by J. W. Wham ~-A. We \vera 
apprised of the appointment of Major Wham as post-trader. He never took possession of the 
post. He saw me a number of times here in W asbington and proposed, for a compensation, 
not to go to the post. I advised him that the post was only a post of two companies, and 
small ones at that, and we considered it comparat.ively worthless ; it didn't pay interest on 
our im•estment; that we would be very glad to have him take possession if he would only 
agree to go and take the stock and buildings at a reasonable price. 

Q. What compensation did he want f-A. My impression is that be wanted $1,000. 
Q. You continued trading there during the time that he held the appoint.ment?-A. Yes, 

sir, we continuetl trading. It was during the winter. In the spring I asked the Secretary 
of vYar whether Mr. Wham was to take possession of the post or whether we were tore­
main, saying that it was time to make purchases of the spring-stock, to send on the boat~. 
He said Wham had not advised him that he bad accepted the position, and fur us to supply 
the post as usual, which we did, , 

Q. I see on the 21st of March, 1872, after Wham did not take possession, a man named 
n. W. Marsh received the appointment and held it until July 3, 1874.-A. I should say in 
regard to that, there was an amendment, I think, made to the law, or an order of the 
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Secretary of Vl"ar, that post-traders should live at the posts. D. W. Marsh was inter 
ested in business with us, and he was appointed as trader, \Ye furnishing the goods and 
supplies as usual. 

Q. He held it until July 3, 1874. Then A. L. Bonnafon, jr., was appointed. You were 
then really in possession through Marsh ~-A. Yes, sir. 

Q. What were the circumstances attending the appointment of Bonnafon 7-A. Nothing 
further than that he went up the river, as I understood. I wasn't there myself, but I un­
derstood from the men in charge of our business that be went up with his father, Mr. Bon­
nafon, and Orvil Grant, and after a time they took possession of the post, we removing all 
of our goods. We sold them the billiard- tables we had there, and, I think, the billiard-room. 
The rest of the goods we moved away. We attempted to sell other goods, but the young 
man proposed simply to give us his own paper, which we ascertained was worthless, and 
we refused to take it, and, of course, in consequence moved our goods away. 

Q .. Do you know why you were ousted there ?-A. Well, through the influence of Orvil 
Grant, as I am told. 

Q. He put you out there 7-A. That is what I am told. 
Q. Were you under the same impression about Mr. Orvil Grant regarJing Fort Buford ?­

A. No, sir; be wasn't known on the river at that time. 
Q. Have you ever had any conversation with Mr. Bonnafon on this subject ?-A. I never 

met the young Mr. Bonnafon. 
Q. I mean the father.-A. I have met him only once. If it was· referred to it was only 

incidentally, and after we had tl;\ken our goods away and given up the post. 
Q. Did you ever hear from them that they paid anything for this appointment ?-A. I 

never did. 
Q. Did you ever hear from them who were interested with them in the post ?-A. I never 

did. 
Q. You don't know whether a man named Casselberry of Philadelphia was interested in 

it f-A. I think I have beard that be was interested with them there. He went out at the 
time with the party-with Orvil Grant and the party, as I have been told by our employes 
on the river. \Vhether they ever told me that he was interested in the post or not, I don't 
know. 

Q. Which was the next post that you lost ~-A. Fort Rice was the next one. 
Q. You were appointed there, according to the official record, October 6, 1870, and remained 

until June 22, 1872. Then Henry J. Miller was appointed, in June, 1872, and continued 
there until May 26, 1873. William Harmon was appointed May 24, 1873. and continued 
until July 3, 1874, and James P. Pitts was appointed June 30, 1874, and is the present post­
trader. State the circumstances under which you were dispossessed at Fort Rice.-A. I 
will say that Henry J. Miller, under the same law requiring residence, was the party who, 
at our solicitation, was appointed to represent us at the post. Afterward, at the time speci­
fied I presume, although I do not remember myself, we desired to make a change in our em· 
ploye at the post, and Wiiliam Harmon was appointed to represent us, and was interested 
with us at the post. 

Q. Then he was dispossessed, or you, through him, were dispossessed, and James P. Pitts 
was appointed June 30, 1874, and he is the present post-trader. Why was Pitts appointed 
there, if you know, and at whose influence ?-A. I met Pitts at Saint Louis by appointment, 
some little time aftt>r be got it, before he took possession, late that fall. I had never met him 
before. althoug-h I bad corresponded with him after his appointment, in regard to selling out 
our stock to him. He informed me that he was one of the proprietors of the Put-in-Bay 
House ; that a brother of Mrs. Belknap, a Mr. Tomlinson, had been there in his care for some 
months very seriously ill indeed, and not expected to live but a short time. He bad taken a 
great deal of care of him, he said, and attributed his appointment to Mr. Tomlinson's kind­
ness. 

Q. What number of troops were at Fort Rice ?-A. There were three or four companies. 
Q. Did Mr. Pitts make you any offer with reference to the continuance of business there? 

-A. ·we ran the business in connection with him until the following spring, he, of course, 
being on the ground representing himself as trader, and we giving him, my recollection is, 
a quarter interest of the net pr()fits during the winter. 

Q. You fnrnishing all the capi.tal ?-A. We already had the post stocked. \Ve had taken 
up our supplies for the winter-had a large stock for the winter. 

Q. You gave him one-fourth 7-A. That is my recollection; that we gave him one-quarter 
of the net profits of the post. 

Q. You say that be attributed his appointment as a return for the kindness that he had 
shown a brother-in-law of the late Secretary of \Var ?-A. Yes, sir; that was the conversa­
tion and impresl'ion that he gave me. 

Q. Did Mr. Pitts ever inform you whether any person else was interested with him in that'? 
-A. He never did. 

Q. You don't know of any-person being interested with him then or now 1-A. A man by 
the name of Smith is now interested with him, I think. 

Q. Do you not know whether he ever paid any one for his appointment there ?-A. I do 
not. This arrangement continued, I will say, until the following spring. 
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Q. He was appointed June 30, 1874 ?-A. Yes, sir. 
Q. In the ~pring of 1875, what happened ?-A. He hadn't sufficient capital himself, but 

a party of the name of Smith, I think, of Cincinnati, went in partnership with him, and 
we made a sale to them (finding the paper that they proffered was sufficient and good) of 
our stock and business. 

Q. And that paper has been met and paid, has it 1-A. Yes, sir; it has all beeu paid. 
Q. The next was Fort Sully ?-A. Yes, sir; that was thE' next military post below. 
Q. I see by the record that Durfee & Peck were appointed post-traders, Fort Sully, October 

6, 1870; they were dispossessed June ~2. 1872. George H. Durfee was appointed June2J, 
1872, and resigned Jnly ~. H374. John T. Athey was appointed June 30, 1874, and is the 
present occupant. "-A. That is so. sir. 

Q. I, of course, understand from your testimony that after the order of 1872 some one had 
to reside 11t the post, and, therefore, George H. Durfee was Ieally your firm, representing 
it?-A. Yes, sir. 

Q. Then they came in June ~0, 18i4. Do you know anything about the circumstances 
relating to his appointment and taking possession ?-A. I was advised of his appointment 
after it bad been made. 

Q. Who were you advised by ?-A. I think by inquiry at the War Department. I was 
here at the time, I think. 

Q. If you made any efforts to be retained as traders at Fort Sully during the summer of 
1874, while here in Washington, please detail them, stating the circumstances minutely.-
A. No, ~oir; I made no especial effort in the matter. , 

Q. ·with whom bad you conversations on the subject ~-A. With the Secretary of War. 
Q. Did he give you any reasons w by he was going to appoint Athey ~-A. He said that it 

was not voluntary on his part; that it was by the order of President Grant. 
Q. That Mr. Athey was to be appointed ?-A. That the change was made. 
Q. That you were to be put out ?-A. Yes, sir. 
Q. The Secretary of War told you that that was the reason ?-A. Yes, sir. 
Q. Was Mr. Athey here in the city at the same time f-A. No, sir. 
Q. Who was Mr. Atbey~-A. Mr. Athey was or bad been a clerk for General W. C. 

Babcocl,, snrveyor-general of Kansas. 
Q Who was General W. C Babcock; was he a brother of the late private secretary of 

the President of the United States? -A. He was. 
The WITNESS. He said that the President of the United States said that another appoint­

ment should be made. 
Q. 'Did you remonstrate against Leing removed V-A. Yes, sir; but it was unavailing, 

of course. 
Q. How many companies are kept at that post ?-A. Four, I think; that is my impression. 

It changes sometimes. There are sometimes less and sometimes more. 
Q. Did you consider it a valuable post t-A. Yes, sir; it was one of the best that we had. 

N011e of them were very large. 
Q. What would be the average profits of a four-company fort ?-A. Well it is difficult 

to tell. Of late years it is not nearly as much as formerly; the Commissary Department is 
keeping large amounts of supplies and furnishing the soldiers and officers. 

Q. Can you give us a relative idea of the value of such a post as that~ What were the 
<~rdinary profits per year V--A. It depends entirely on the management of a post. 

Q. I mean when prudently and skillfully managed.-A. Well, about $JO,OOO a year 
would, perhaps, be considered a fair estimate for a four-company post. 

Q. The posts, then, might be rated on that basis, about $~,500 for a company ~-A. I 
flhould judge so, with proper management. 

Q. If you ever had any conversation with Mr. Athey on this subject, be kind enough to 
state what it was.-A. We entered into a contract with Mr. Athey. He was a man with­
out any means. General \V. C. Babcock came to see us in regard to it. We entered into a. 
eontract to employ Mr. Athey and give him at the rate of $J,500 a year until such time as 
he could furnish means or have some one come in with him that had the means, and should 
purchase our stock and supplies. 

Q. Is that contract in writing ?-A. That contract is in writing. 
Q. Rave you a copy of it ~-A. I have not with me. 
Q. Is it on record '?-A. No, sir; it is not a matter of record. 
Q. Who drew the contract ?--A. It was drawn by General W. C. Babcock. 
Q. Mr. Athey put no money into the concern ?-A. He did not. 
Q. Did he render any services there ~-A. He was there as an employe. He was the ap­

pointee and nominally the trader. 
Q. Did be receive any other compensation for his services save this $1,500 ?-A. Not 

from us. 
Q. Did he from any one else ?-A. Not to my knowledge. 
Q. Did be sub8equently get tbP. means and purchase you out ?-A. Yes, sir. 
Q. Who furnish{!d them ?-A. I really cannot recall his name now. It was within a year 

that be made an arrangement with some party, and I cannot recall the name. 
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Q. Within the year he made an arrangement with some party to purchase you out ?-A. 
Yes, sir. 

Q. He did purchase you out, did he ~-A. Yes, sir. 
Q. Did he ever state to you any arrangement that he had with any other person in order 

to enable him to get this appointment ?-A. He did not. 
Q. Do you know from any other person than him of any arrangement under which he 

got thfl appointment ~-A. I don't understand your question exactly. 
Q. Do you know from any other source the means by which he was made post-trader 

there ~-A. Well, I suppose through the influence of General Babcock. I know nothing 
about it. I presume it was so. 

Q, Did he tell you so ?-A. I don't know that be did in so many words. 
Q. Was it understood between you and him that General Babcock had got him this appoint­

ment?--A. Yes, sir; it was. 
Q. Did he ever tell you whether General Babcock had an interest with him in this thing? 

-A. No, sir. 
Q. Do you know of General Babcock having an interest in it; l will call him the sur­

veyor-general of Kansas, to distinguish him from the private secretary ?-A. No, sir; I do 
not. 

Q. When Miller was appointed to represent you, and William Hannon was appointed to 
represent you after the summer of 1872 and the order of the Secretary of War, did you have 
to pay a bonus to any person or persons ?-A. No, sir; not one dollar. 

Q. Yon paid no one ?-A. We paid no one anything. 
Q. What was the next fort you 'vere dispossessed of?-A. Those were all the military 

forts. 
Q. Then you were the Indian traders at Cheyenne and Standing Rock, that were joint 

military and Indian traderships ?-A. Yes, sir. 
Q. Were you the Indian and military traders at Cheyenne ?-A. We were. 
Q. By whom were you appointed there ~-A. Our license came from the Indian Depart­

ment. 
Q. Do you recollect about the date of it ?-A. I do not. We were licensed as soon as the 

post was established. 
Q. How long did you continue t.) be the Indian and military traders at Cheyenne ?-A. It 

was during this same year that those changes were made; during the year 1~74. 
Q. Who was appointed in your place at Cheyenne ?-A. I have forgotten the name at this 

moment. I think it was George W. Felt. I am not certain whether it was George W. or 
not. 

Q. There are troops there ?-A. Yes, sir. 
Q. How many companies ?-A. I think two companies. 
Q. Did you sell out your stock in trade at Cheyenne to Felt ?-A. 'Ve did. 
Q. Under what circumstances was that sale made f I mean the sale of your stock.-A. 

The sale was made under ordinary circumstances. 
Q. Was there any attempt· to beat you down in your prices ?-A. No, sir; we made a 

very satisfactory sale to him. 
Q. Do y0u know of any other persons being interested there, save Mr. Felt ?-A. I do 

not. 
Q. Have you ever heard that there was ?-A. I have simply understood that his appoint­

ment was obtained through the influence of Orvil Grant. 
Q. Do you know of Mr. Orvil Grant being interested in the agency ?-A. No, sir; I do 

not. 
Q. What was the value of that post to you and your firm ?-A. Eight to ten thousand 

dollars a year, possibly, more or less. I am not prepared to tell you exactly. 
Q. When you were post-traders there were you obliged to pay a bonus to any one for 

your privileges there ~-A. We were not, 
Q. At Standing Rock there is an Indian trading-station; you were the traders there ?-A.. 

Yes, sir; it was formerly at Grand River, and removed there. 
Q. But I mean that is the Standing Rock agency ?-A. Yes, sir. 
Q. You were the agents there until the summer of 1874, also, were you not '?-A. Yes, 

sir. 
Q. Who was appointed there then ?-A. It was Bounafon or Casselberry-! really don't 

know the firm. Orvil Grant went there and inventoried the goods and made arrangements 
for the purchase. 

Q. How did you settle with Casselberry or Bonnafon ?-A. Mr. Harmon was in charge of 
the business there. He assisted in the inventorying, aud we took paper. 

Q. Whose paper?-A. I think it was paper indorser:! by Bonnafon. 
Q. What amount did they pay you, do you remember ?-A. No, sir; I cannot tell you. 
Q. They bought all your stock in trade and your buildings, &c. ?-A. Yes, sir. 
Q. Do you know what time you gave them on it ?-A. I cannot remember. One of the 

notes has gone to protest, and snit has been commenced upon it, and property attached, &c. 
Q. It is under protest now, is it ?-A. Ye~, sir; but what time was giYen r really cannot 

tell you. 
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Q. · What was the value of Standing Rock, if you remember ?-A. I would place it per-
haps somewhere near Cheyenne. 

Q. Worth about $10, COO a year?- A. I think possibly that ; approximately, more or less. 
Q. I believe you don't know Mr. Casselberry? -A. No, sir. 
Q. You never have seen him ~-A. No, sir. 
Q. You have met young Mr. Bonuafon ?-A. No, sir; I met the father once in Saint 

Paul. 
Q. Do you know of any persons who were interested in that in addition to Mr. Bonne­

fon ?-A. No~hing further than Orvil Grant was understood to be interested in it. 
Q. These are the only military and Indian posts in which you were interested on that 

river?-A. Yes, sir. 
Q. Have you any other knowledge as to the reasons you were dispossessed from all these 

posts, save through the influence of Mr. Orvil Grant 't-A. I have not. · 
Q. You attributed your dispossession to his influence, did you ?-A. Yes, sir. I was in 

the office of the Commissioner of Indian Affairs, and was informed that an order had been 
issued for the revocation of our licenses. I went in to see Secretary Delano in regard to it. 
He said that he knew nothing of the cause of it whatever; that it was the order of the 
President. I asked him if there were any charges against the firm of Durfee & Peck in 
his Department, and he said none whatever, that he ever heard of. I referred him to the 
law of Congress which specified that any person of good moral character giving bond of 
$5,000 shall have a license to trade, &c. He simply replied that he had no option in the 
matter; if he did not cut off heads when he was ordered to, his would be cut off. 

Q. And that he bad dispossessed yon on the order of the President of the United States?­
A. Yes, sir. 

Q. That was the end of your connection, was it, on that river Y-A. Yes, sir. I asked 
for an extension for a certain time of the order, that it might not be put into effect at once. 
The spring trade was all over, and the summer trade, of course, at these Indian posts, is 
comparatively light. It was only two or three months before our licenses would expire. He 
said he would see the President in regard to that point. I saw him again. It was allowed 
to go in that way until the licenses expired by limitation. I may as well explain, in connec­
tion with that, that I made a conditional sale after that, during the time that the licenses 
were to expire. I was aware that such an order was ·going to be issued, and before the 
expiration of the licenses I made a. sale to John H. Charles, of Sioux City, of our in­
terest, presuming possibly that he could obtain a license. It was a conditional sale. 
Charles made every effort to obtain a license. He entered into a contract, and had it in 
writing, I think, with Bonnafon & Co., or Bonnafon and Orvil Grant; and in fact Orvil 
Grant was in Sioux City to see him in regard to the sale, taking the stock, as I understood 
him, at cost, and the buildings at great depreciation. The sale, however, was never con­
summated in that form; Mr. Charles, of course, was not able to get his licenses, and the 
property reverted to us again, and we had to make the best disposition we could of it. 

Q. Did you have to sacrifice largely on it ?-A. Yes, sir; we httd to sacrifice largely on it. 

By Mr. BLACKBURN: 
Q. Was Mr. Charles, at the time he was having that negotiation with Orvil Grant, act­

ing as the agent of Durfee & Peck, or acting for himself'?-A. It was a conditional sale. 
In fact, it was a sale that I made conditionally, hoping that we could ~ve ourselves from 
absolute ruin through him. 

Q. Did you state to the Secretary of the Interior what effect this ·would have upon your 
fortunes ?-A. Most assuredly, sir. 

Q. He said that he could not disobey orders from the President ?-A. Yes, sir. 
Q. That your head must come off~- A. Yes, sir. 
Q. Did you own boats upon the river ~-A. Yes, sir; and we do still. 
Q. Your partner, Mr. Durfee, is dead ~-A. Yes, sir. 
Q. When and where did he die ~-A. He died in Leavenworth, Kans., which was his 

home, in September, 1874. 
Q. Had he a lingering illness !-A. Yes, sir. 
Q. How long was he an invalid before his death 1-A. He was ill with Brig·ht's disease of 

the kidneys, and had been for two years and over. 
Q. Did he pay much attention to the business during the time that he was ill ~-A. Yes, 

sir; as much as a man in his health could. He was under treatment both the summers. 
Q. Who attended to the financial affairs of the company chiefly 7-A. Mr. Durfee. 
Q. Did be have the books of the firm at Leavenworth, Kans. '-A. Yes, sir. 
Q, Who has those books now 1-A. We ha.ve them still. 
Q. Do you know of any clergyman who was with him a great deal during the last months 

of his sickness ~....:..A. Yes, sir; the Reverend Mr. Kalloch. 
Q. Did he act as his amanuensis or clE>rk at times ?-A. During the last two or three months, 

to a certain extent. 
Q. He was in the habit of opening Lis letters and replying to them, at the re(IUcst of Mr. 

Durfee, 'Yas he not 1-A. He replied to some of them at .Mr. Durfee's request. 
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Q. Do you know of your own knowledge of Mr. Durfee ever having received a letter 
from C. W. Babcock, surveyor-general of Kansas ?-A. Yes, sir. 

Q. What was the nature of that letter 7-A. I may explain in connection with that, in ad­
vance, that Mr. Babcock was with us in Chicago when Mr. Durfee was on his way east for 
treatment. He was quite seriously ill at the timP, and had quite a severe attaek in Chicago, 
at the Palmer House. I should say that was possibly in June, 1874. ·we were anxious, 
of course, to protect our interest. We at that time had a very large investment at Fort 
Sully. As Mr. Athey, the appointee, was not able to buy us out, we desired General Bab­
cock to assist him, of course, or any one else who was responsible, and proposed to sell on 
time if General Babcock would indorse his paper. The general declined doing that, but 
said that he would vouch for the boy's honesty and integrity in every respect; but we could 
not dispose of thirty or forty thousand dollars' worth of goods on honesty alone. No 
1\rrangements were made in Chicago. Mr. Durfee after a time recovered enough to go on to 
his father-in-law's, Mr. Higbee, at Fairport, N. Y. Mr. Babcock visited him there, and 
they drew up a contract. The contract was drawn by General Babcock, as I have stated. 
That contract was sent out to me to our house at Leavenworth, and General Babcock went 
east. 

Q. \Vhat ·was the nature of that contract ?-A. It was a general business contract. I 
might have brought a copy of it. I can furnish the copy. 

Q. State in general terms what it was.-A. That in consideration of Mr. Athey being ap­
pointed as trader at Fort Sully, where Durfee & Peck owned stock and buildings, that Mr. 
Athey should go to the post and remain there, giving his time, and, as a consideration, re­
ceive $1,500 a year, we paying his expenses to get to the post. He having no investment in 
the business, should at no time claim any interest in the stock or business outside of his 
own salary; a general business contract-Durfee & Peck agreeing to supply the post with 
everything that was desired, or necessary or required to comply with the requirements of the 
'Var Department, &c. That contract was forwarded to us at Leavenworth. General Bab­
cock, from some point in Vermont or New Hampshire-and I canuot say which-wrote to 
Mr. Durfee, after having left there and the contract having been completed, that when the 
contract was examined by Mr. Peck and Mr. Athey, and found satisfactory and signed, that 
they should make a remittanee to him, be giving an address-and I don't remember where 
it was-or that his address after a certain date would be care of Gen. 0. E. Babcock, Ex­
ecuti>e Mansion. Those were nearly the words. 

Q. What amount of remittance did he demand ?-A. Our agreement was to pay him 
$750 a quarter until such a time as we could make u. sale of our goods and buildings. 

Q. State whether you paid him that $750 a quarter.-A. We paid it, my impression is, 
for three quarters. At that time Mr. Athey found a party to buy us out, and everything was 
satisfactory. 

Q. Did Surveyor-General Babcock state for whom this money was ?-A. No, sir. 
Q. He did not ?-A. No, sir. 
Q. Did you send the money to him, addressed to the care of his brother, at the Ex~ntive 

Mansion ?-A. No, sir. The first remittance, my impression is, was made to him at the ad­
dress in Vermont or New Hampshire, or wherever it was-I am not able to tell where. The 
other two payments were made to him, I think in Lawrence, Kans. 

Q. Then you have paid him altogether $2,250 ?-A. My recollection is that there were 
only three payments made before .Mr. Athey found a party to go iu with him and make the 
purchase. 

Q. The last letter that was received from Surveyor-General Babcock on this subject wa 
received, was it not, at Leavenworth, and opened by the Reverend Mr. Kalloch '?-A. No, 
sir; that letter was received at Fairport, N. Y., when Mr. Durfee was ill at his father-in­
law's. 

Q. Was Mr. Kallocb there ?-A. Yes, sir; he had gone east with him to assist him. The 
letter \vas received there, and a copy of it only was sent to us. The original was neYer in 
our possession. 

Q. Have you the original now ?-A. No. sir. 
Q. What have you done with it ~-A. We never have had it. That original, of course, 

was in Mr. Durfee's possession, but .Mr. Kalloch, instead of sending it to us, sent a copy and 
retained the original. 

Q. Do you know whether this money was sent to Surveyor-General Babcock by draft or 
check ?-A. By draft, I presume. 

Q. On ·what bank ?-A. I presume it was a draft on New York. It is natural to presume 
so. We do our business with the First National Bank of Leavenworth, Kans. I presume 
it was a draft of the bank upon their correspondents in New York. 

Q. That was the first remittance, which was sent where ?-A. It was sent to him in Kew 
England, but it was sent from Leavenworth, Kans. 

Q. Sent to Surveyor-General Babcock at his home'?-A. Yes, sir; that is, where he was 
stopping; I don't say it was his home. 

Q. How were the other two payments made ?-A. I am not able to say whether by check 
or in currency. I think in check on the First National Bank of L(avenworth, Kans., but I 
am not positive. 
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Q. Have you your checks of that bank among your business papers ?-A. I presume so. 
Q. Do you think you could procure them ?-A. I do not know. I am not certain about 

there being a check. I think one was a check, but I am not certain that both were. 
Q. What were the reasons which induced you to pay this amount of money, $750 quar· 

ter1y, to Surveyor-General Babcock, the brother of General Babcock? What service did 
he render V-A. He procured the signing of the contract for us. He procured the making 
of the contract with Mr. Athey. 

Q. Was Mr. Athey unwilling to make that contract with you ?-A. I never saw Mr. 
Athey until after the contract was made. 

Q. Mr. Athey, you say, was a clerk for Surveyor-General Babcock V-A. He had been a 
clerk in the office of the surveyor-general. 

Q. Where is Mr. Athey now ?-A. I am unabl~ to tell you. He is trader at Fort Sully. 
Q. Do you think he is out there now ~-A. I have no knowledge of wher ehe is. 
Q. Where is Surveyor-General Babcock ?-A. I presume he is at his home in Lawrence. 

I d n' know that, however. 
Q. This Mr. Athey is the person regarding whom the Secretary of War said that the 

President said he ·must be appointed ~-A. No; I did not say that. 
Q. Did the Secretary of the Interior~-A. I don't say the Secretary of War told me that 

the President said Athey must be appointed, but he said the change must be made. 
Q. Do you know who recommended Athey to the Secretary of Wad-A. I have been 

told. Senator Harvey, of Kansas, recommended him. 
Q. Do you know of any other person who recommended him ~-A. I do not. 
Q Were you ever called upon to pay any other sum of money to any other person for 

your privileges as transporters on that river or as post or Indian traders ?-A. No, sir. 
Q. This aggrl.'gate of $2,250 was the only sum of money which you were obliged to pay f­

A. Yes, sir; I am not certain whether there were only three payments made, but I think 
that was all-that $750 a quarter. 

Q. Are you quite certain that. Mr. Durfee did not, at one time, give Mr. Babcock $5,000 ?­
A. I am very certain that he did not. I saw that newspaper statement, but think if it 
had been paid I should have been very apt to have known it. 

Q. Have you been acquainted with the Secretary of War for a long time ?-A. For some 
twenty years. 

Q. Did you reside .in the same town in Iowa prior to his appointment as Secretary of 
War ~-A. Yes, sir. 

Q. You were a personal friend of his ?-A. Yes, sir; we have been acquainted for twenty 
years. • 

Q. Are you well acquainted with the President of the United States ~-A. No, sir. 
Q. At the time General Belknap was made Secretary of War had you any pctrticipatiou 

in the effort made to secure his appointment ~-A. None whatever. 
Q. Did the firm of Durfee & Peck understand that unless this money was paid by you to 

Babcoc~ Mr. Athey would not do what was stipulated between you should be done '?­
A. This contract was made with Mr. Durfee. 

Q. So that you have no personal knowledge of what induced the making of that con­
tract ?-A. Simply to protect our interest. 

Q. You felt obliged to do that, in order to save your business at that post ?-A. Mr. Athey, 
of course, had a right to go there with a wagon-load of goods, and we would be compelled 
to move away with $30,000 or $40,000 of property, and we therefore made some arrange­
ment for our protection. 

Q. Did Mr. Athey ever refer you to Surveyor-General Babcock, or was he a volunteer~­
A. I never saw Mr. Athey until after the contract had been written. 

Q. Had you ever known Mr. Babcock previously 1-A. Yes, sir. 
Q. How long had you known him ?-A. I have known him for a few years; I can't tell 

how long. I don't mean a few years before that time. My acquaintance with him com­
menced, I think, shortly before this transaction. Mr. Durfee, having been a continuous Tesi­
dent of Kansas, had been acquainted with him. 

Q. Did Mr. Durfee ever speak to you about this transaction? --A. Most assuredly. We 
were canvassing the matter in Chicago, when we were there together, as to what steps we 
could take. 

Q. Who made the suggestion that you should pay this money~ Did you offer to do it, or 
did Surveyor-General Babcock-that, if you paid him this amount of money, it would be all 
right ?-A. That was a matter that laid with Mr. Durfee. I don't know about that. 

Q. Do your books show these payments to Mr. Babcock ?-A. They do. 
Q. Mr. Henry C. Akin is your clerk, is he not ?-A. He is our book-keeper. 
Q. If there are any other matters touching your relation to transportation on that river, 

or these trading-posts and Indian posts, which you deem it important to state, or of service 
to the committee to know, be kind enough to state them.-A. l know of nothing. 

Q. You have said fully all that you know of these matters ?-A. Nothing else occurs to 
me that would be of any particular service to the committee, that I am aware of. 

Q. Have you·beeu up the rivtw often, and do you know it well ?-A. I have been up there 
very often. 
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Q. Do you know the Great Sioux reservation ~-A. Yes, sir. 
Q. Was Standing Rock near the Great Sioux reservation '-A. It was on it. 
Q. What other posts were on the Great Sioux reservation 7-A. Cheyenne. 
Q. You know of at least two proclamations of the President of the United States, one 

issued last January and one in the spring of this last year, after Orvil Grant. Bonnafon, 
and Casselberry became the traders up there, or at least controlled the river ?-A. Yes, sir. 

Q. What was the effect of these proclamations of the President of the United States? 
Was it to extend the boundary of the Great Sioux reservation across the east bank of the 
Missouri River '-A. Yes, sir. 

Q. What was the effect of that¥ Was it to drive off all white people from there ?-A. 
Yes, sir ; to stop the business and trade. 

Q. Did it greatly enhance the value of these posts ?-A. Most assuredly. 
Q. Did it subserve any good purpose that you know of?-A. Not to my knowledge. 
Q. It prevented all competition with the traders who were within the reservMion °?-A. It 

did ; yes, sir. 
Q. What increase in the price of wood for your boats did that make to yon river men 7 

What were the ordmary prices before that, when you had competition there, and since ?-A. 
I don't know that I can state that. 

Q. What average price did you pay for wood during the last season in trading- on that 
river V I mean along in the Sioux reservation.-A. I should say three and a half to five 
dollars. 

Q. That is during this last year ~-A. Yes, sir. 
Q. I ask that question because Dr. Burleigh stated in his evidence that it cost them about 

eight dollars a cord.-A. No, sir; not along there. I don't think it did, at least. 
Q. Did the extension of this reservation increase the price of timber to you ?-A. It nat­

urally bad that effect, because parties who had been there and were doing a sort of trade 
themselves would at the same time put up wood for sale to boats, and of course they were 
unable to do any business on the opposite side of the river, and as a consequence were not 
justified in remaining to put up wood alone. 

Q. Do you know Lower Brule City ~-A. I do. 
Q. \Vhat was the effect of this proclamation upon that town ?-A. It broke up the par­

ties interested entirely. 
Q. Closed their places of business and broke up the town ?-A.. Yes, sir. 
Q. Were there settlers on the east side of the river who were driven from their homes by 

this proclamation ?-A. I think there were. 
Q. Do you know the reasons which induced the issuing of this proclamation ?-A. It was 

generally understood up there that it was done at the instance of Orvil Grant to stop trad­
ing which bad started opposite Standing Rock. 

Q. To close out that opposition ?-A. Yes, sir. 
Q. Did it have that effect ?-A. Most assuredly. 
Q. You have said that the profits at Standing Rock when the business was economically 

and carefully managed would be about $LO,OOO a year ?-A.. Yes, sir; I think that would be 
about a fftir estimate. 

Q. Have you any idea "What would be the increased value of the business at that point by 
the enforcement of this executive order of the President of the United States ?-A.. There 
had been no post started opposite Btanding Rock until after Orvil Grant went there. Par­
ties there, who were disaffected, started across the river. They knew the Indians and 
knew the trade, and could talk to the Indians themselves, and of course were able to do 
business. 

Q. Would those establishments have materially decreased the value of the Standing Rock 
posts?-A. Yes, sir; it would have dono away with all profits as far as new traders were con­
cerned. That would be my impression. 

Q. I desire to ask you a general question, not having accurate knowledge upon the sub· 
ject myself. Taking the price of goods at Saint Louis, where the purchases of your stock 
were made, what was the percentage which you received as a return for those goods 'f I 
mean at a military trading-post.-A. They were regulated by the post council to a great 
extent. On staples-the necessaries for soldiers-they were made very low indeed; perhaps 
not to exceed 15 to 23 per cent. On fancy articles, which were not necessities, it went as high 
as 50 per cent. 

Q. Among those articles which you deem necessities you include, of course, sugar, cof· 
fee, and things of that description ?-A. Yes, sir; and material for cleaning their guns; 
white gloves, and articles that were necessities for soldiers. 

Q. The profits on those were from 15 to 25 per cent. ~-A.. Yes, sir. 
Q. And upon the articles which you say were not of prime necessity the profits were ai 

high as 50 per cent. ¥-A. Yes, sir. 
Q. Were they in any case higher 7-A. Yes, sir; I presume so. On liquors and cig·ars, of 

course, it was higher. 
Q. In making your sales at the post, was any discrimination made in the price in favor 

of the officers; did they obtain goods at lower prices than the men ?-.~. Yes, sir; it is 
usually customary. 
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Q. How much lo'' er, as an average ?-A. I don't know; nothing material. It is done 
to favor the officers. 

Q. It is the desire of the post-traders, of course, always to maintain friends with the offi­
cers ?-A. Yes, sir. 

Q. Were the supplies for their families furnished at less rates ?-A. Not materially. Their 
supplies were generally furnished by the commissary. They got most everything from him. 

Q. But their liquors and cigars, and things of that kind, which enter into the little vices 
of every man, were lower than the price at which they were sold to the soldiers ?-A. They 
usually had some favor in that respect. 

Q. Who was your agent at Fort Peck at the time Orvil Grant took possession there ~­
A. 1\f. C. Tbum. 

Q. Leighton then took possession after you ?-A. Yes, sir. 
Q. Did Mr. Leighton, or any other person for him, remove a lot of supplies that were at that 

agency, and take them up to Fort Belknap f-A. Fort Peck is not a military reservation. 
Q. I am aware of that fact, but I desire to know whether that did occur '?-A. I don't 

know. I can give no positive information in regard to that. 
Q. Have you beard that such was a fact ?-A. I have heard it only. 
Q. Do you know of Mr. Thurn ever pl'Ocuring an affidavit, stating that that was a fact; 

that Leighton had taken the goods from the agencies, and sent them up to Fort Bel­
knap 1-A. I am informed that be procured affidavits in regard to a good many of their trans­
actions, which were looked upon as irregular after Mr. Leighton took charge. 

Q. You don't know of any of your own knowledge ?-A. I know nothing of my own 
knowledge. 

Q. Where is Mr. Thurn now ?-A. He is at Fort Belknap. 
Q. Is he the agent uf Leighton there now ?-A. No, sir. 
Q. Is he a man of family ?-A. No, sir. 
Q. Did Mr. Thurn ever tell you anything about this thing bimself?-A. 0, yes. 
Q. What did he tell you ?-A. Really I can't specify. It was only iu regard to irregu­

lar transactions that I remember nothing about. 
Q. vVas the general allegation such as I have stated -that they did take supplies from 

the Indian agencies and send them up to Fort Belknap ?-A. I don't know about there, per­
haps, more than elsewhere. It was a general statement. 

Q. That they took things from the Indian agency and took them where they were post­
traders f-A. They were post-traders at Fort Buford. I understood things were taken 
there to be returned afterwards ; that that was the intention. 

Q. Do you know Mr. Leighton well ?-A. Yes, sir. 
Q. What relation does he bear to the late Secretary of ·war, Belknap ?-A. None that I 

know of. 
Q. Is he a friend of his ?-A. I don't know about that. 
Q. Where does he come from ?-A Ottumwa, Iowa. 
Q. Is he related by blood to him ?-A. Not to my lmowleuge. 

By Mr. ROBBINS: 

Q. You were dispossessed of a good many posts, I understood you to say ~--A. vVe were. 
Q. Being dispossessed, you were subject to considerable loss ~-A. Yes, sir; quite heavy. 
(~. \Vas there any intimation of an offer at any time, from any person, that if you would 

pay money or other valuable consideration to any of these officials, you would be dealt with 
more lightly and favored more than you were being favored, or uot ?-A. No, sir. 

Q. Was no such offer ever made to you '-A. No, sir. 
Q. No intimation of any offer of that kind ?-A. I recall nothing definite at all. 
Q. I do not ask you whether such intimation came directly from the officials themselves. 

Did any such intimation come to you at any time from anybody ~-A. I recall none now. 
Q. No proposal was ever made to you by any official of the Government that they would 

let you retain places, or give you others, if you would pay for them ?-A. No, sir. 
Q. There was a contract, howeyer, made, you say, by which you were to pay $750 a quar­

ter to Mr. Babcock, and in consideration of that Mr. Athey was to do certain things favorable 
to you ?-A. That was a verbal contract that Mr. Durfee made with General Babcock. That 
is my understanding. 

Q. Such a contract was made and carried out f-A. Yes, sir. 
Q. Mr. Athey, in consideration of that, proceeded to do these things which were favorable 

to you ?-A. Yes, sir; we were permitted to remain there until we disposed of our stock. 
Q. You did receive that favor through Athey by your paying to Surveyor-General Bab­

cock that consideration in money ?-A. We received a favor and paid the money. 
Q. It. was understood that the two were connected together ?-A. That is tlte natural pre­

sumption. 
l.t· 1J1dn't you know right square that that was the fact ?-A. 'Vell, I presume all who 

w .mld hear a statement of that kind would know it the same as I would know it. 
Q. Was it not distinctly and clearly understood by your firm that you bad to pay that 

mo 1ey in ord~r tq get Mr. Athey to do this ~-A. Most assuredly. 
Q. Was there any other transaction like this in regard to any of the other places 7-A. 
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None, whatever, :;ir, excepting as I stated at Fort Rice, where l\Ir. Pitts gave his services 
for the winter in consideration of receiving a percentage of the profits until Mr. Smith-I 
think his name was-went in with him and furnished the capital to buy us out in connection 
with Mr. Pitts. 

(ll did not fully understand, and I wish you would state explicitly, how you were di­
rected in this contract with the survcyor·general, Babcock, about making remittances to 
General Babcock at the Executive Mansion.-A. He simply gave that as his address, I 
think, after a certain t;me-care of 0. E. Babcock, Executive Mansion. 

Q. That if after a certain time you had occasion to make remittances of the $730 a quar­
ter, you should send it--

A. (Interrupting.) No, sir; that was not specified at all. It was that his address would 
be care ofO. E. Babcock, after a certain time. That. I think, was the wording of the letter. 

Q. \Vbat was the object of that address being given you-that you might make the re · 
mittances there ~-A. That we might correspond, I presume, if we had anything to write, 
him. I don't know anything further than that. 

Q~ Do you know how Surveyor-General Babcock was possessed of the influence which 
enabled him to control that matter ?-A. No more than yourself. 

Q. You never had any intimation of ho-.v that was ?-A. No more than yourself. 
Q. Do you know whether Surveyor-General Babcock shared that $750 per quarter with 

any other person or not ~-A. I do not. 
Q. I understood you to say that the executive order which prevented competition at 

Standing Rock and the Sioux reservation bad a. tendency to increase the profits of these 
trading-posts ?-A. Most assuredly. It gave them all the business. 

Q. Made it a monopoly~-A. Yes, sir. 
Q. Orvil Grant, you say, 'vas the party interested in these posts at that time ?-A. He 

was supposed to be. 
Q. By making these posts monopolies, state whether the necessary effects was not to en­

able the trader to extort higher prices from the soldiers 1-A. Most assuredly. It was sol-
diers and Indians. It was Indians more especially. . 

Q. The effect of making it a monopoly through this executive order was to make th 
soldiers pay larger prices for what they had to buy ~-A. Most assuredly. It did away, a5 
I say, with all competition. 

Q. Was thereany connection with your boating on the Missouri and any favors from of­
ficials of the Government in any way 7-A. No, sir. 

Q. Do you have a license to run boats, or is it a free thing ?-A. The Missouri River is 
supposed to be free. 

Q. There are no special favors granted in regard to transportation V-A. No, sir. 
Q. You spoke of receiving two letters from Surveyor-General Babcock ?-A. No, sir; only 

one. 
Q. 1\Ir. Durfee received a letter of which you spoke 7'--A. Yes, sir. 
Q. What were the contents of that letter 1-A. I have heretofore given you that as nearly 

as I could remember. 
Q. I thought it was the first one ?-A. That was the first one. 
Q. What was the second one '?-A. There was no second one that I know of in reference 

to this matter. 
Q. In reference to what matter was the second ?-A. I remember none at all. Tiler 

might have been letters, possibly. 
Q. Did you ever make any complaint to the President that Orvil Grant and any other 

persons were trenching upon your domain out there as traders ?-A. No, sir; I never spoke 
to the President on the subject. 

Q. Did you ever have any application made to him or to Delano ?-A. The order was posi­
tive, as I explained before. Complaints were unavailing. None were made that I know of. 
As soon as the order was issued we had no rights. 

Q. You did not make any complaint, then, of Orvil Grant to Delano except as you have 
stated 1-A. No, sir. 

Q. You did go to him and make some complaint ?-A. I went to him at the time I was 
first advised of the issuing of the order. 

Q. And he said that he had to cut off your head or have his cut off ?-A. Yes, sir; tho e 
were his words, I think. 

Q. That the President would remove him if he diJ not remove you ~-A. He said he knew 
of no charge against us in his Department, in any way, shape, or form; he had heard of 
none-knew of no reason for the issuing of the order, but that if he did not cut heads off 
when he was ordered his would be cut off. I think that was his language very closely. 

By Mr. BASS: 
Q. I understood yo,u to say that you paid no official or officer of the Government, in high 

{)r low station, any compensation for the privileges you enjoyed, either directly or indi­
rectly?-A. Yes, sir. 

Q. When you first took possession of the post-tradership there how were tbe. prices fixed 
{)f the articles which you sold to the soldiers ?-A. By a council. . 
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Q. Of whom Jid the council consist ?-A. They were officers of the post, named by the 
commanding officer. 

Q. 'Vas the commanding officer of the post a member of the council ~-A. No, sir; I 
think not usually. I think they were generally designated by the commanding officer. 

Q. When you received a shipment of goods at the post, how, practically, did they fix the 
prices-what was the mudus operandi ?-A. They would require our invoices and decide 
upon prices of profit. 

7 
Q. ~nd give you permission to sell certain articles at a certain per cent. of profit r-A. 

"Yes, s1r. 
Q. And in that way all your invoices were submitted to this council ~-A. Yes, sir; they 

were laid before them at any time they asked for them. 
Q. You were then compelled to erect your own buildings ?-A. Yes, sir. 
Q. And prior to the issue of the order of 1872 you had a right to put any person or em­

ploye that you saw fit in charge of the post to sell your goods ?-A. Yes, sir; prior to that 
order of the War Department that the trader shall be a resident of the post. Prior to that 
we regulated our employes as we chose, and made changes without any regard to the War 
Department. 

Q. Before that time did you carry on your operations there as post-traders through clerks 
and employes ?--A. Yes, sir. 

Q. Neither you nor Mr. Durfee Wfl.S a resident of any post ?-A. No, sir. 
Q. Is it a fact that post·traders obey the orders of the council in selling goods, or are they 

liable to overstep the limits ~-A. They are supposen to comply with them very closely. 
Q. I know they are supposed to, but I am speaking with regard to any possible provision 

of law that could be enacted by Congress to secure honest dealing. Is it a fact, from your 
knowledge there, or from your knowledge of the post-traders, that they do overstep these 
limits ?-A. I think they do not. 

Q. Is there any inspector or person so situated there, connected with the council, as that 
l1e could maintain any kind of watch or would be advised of the fact that post-traders sold 
at higher prices ¥-A. Under the old regime, if it was not complied with the officer had a 
right to recommend a successor. 

Q. Was there any change with reference to the appointment of councils to fix prices at 
the time of the enactment of the law of ltl70? How were prices fixed since that time ?-A. 
They have been accustomed, I think, to have the councils in the same way. 

Q. So that both before and since that law, theoretically at least, prices at which post-traders 
are permitted to sell to the soldiers are fixed by a council V-A. In regard to that I would 
say that after the change of the law the traders were not responsible to the officers of the 
posts as heretofore, as their recommendation had nothing to do with their appointment or 
Tern oval. 

Q. If the commanding officer of the post reported to his superior officer in that way, that 
the post-traders were violating the rules fixed by the council, of course that recQmrnenda­
tion would be entitled to some weght, would it not ~-A. I think that since the change there 
has been very little attention paid to anything of that kind; I think they have felt very 
little responsibility to the officers of the post, either commanding or subordinate. 

Q. So that, in your judgment, from your experience, you think that law was not a wise 
law f-A.. I think it was not. I think it was very unwise. Under the old law the officers 
of the several posts had two or three traders at a post, if it was a large one, and that of course 
made competition. 

Q. How are the prices arranged in trading with the Indians ? 'l'ake, for instance, those 
posts which you held at Cheyenne and at Standing Rock.-A. There was no regulation in 
regard to that. There was no monopoly of it, except so far as business principles would make 
it a monopoly. Any person, as the law of Congress says, giving bond in $5,000, shall have a 
license to trade. They would apply to the agent for a license; it would be granted, and come 
here for approval. Two or three traders, or more, if they thought it would pay, would go 
there. That was at Indian posts. 

Q. So that, under the policy of the Government, from time immemorial people have not 
been permitted upop the reservations indiscriminately-that is, white settlers have not been 
permitted to go there indiscriminately and trade w:ith Indians ¥-A. Not at all. 

Q. Therefore~ why was it not entirely proper to extend the reservation, in order to prevent 
that very thing which the Government have always tried to prevent-the indiscriminate 
trading of people with the Indians, and confining it to persons who had given $5,000 bond 
to the Government, or to the trader appointed in the regular way? Why was it not right and 
proper that that should be so? -A. Well, they have always done more or less trading off from 
the reservation. 

Q. But it is contrary to the polie.y of the Government, is it not, to permit trade indiscrim­
inately with the Indians ?-A. Yes; it is on the reservations. But it is supposed any one 
can go on public lands. 

Q. Then I ask you, that being the policy of the Government from time immemorial, why 
it was at all improper to extend the limits of that reservation so as to prevent white persons 
from indiscriminately traJing with the Indians, and selling them perhaps too much whisky 
a.ud things of that kind ?-A. 'Yell, I don't know. \Ve are growmg wise, I presume, late in 
life. 
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Q. You felt a little the impropriety, because you had been injured in having this trader­
ship taken away from you, but on general principles, I ask whether you don't think that was 
right ?-A. I don't know of any injury that was worked under the old regulation. 

Q. That is, of course, assuming tl'at. the post-trader obeyed the law and sold according to the 
price fixed by the council. Now, if that is so, how is it pos:;ible that the Indians or the sol­
diers could have been charged any more; how is it possible that it could have cost them any 
more after these people were driven away who had no right to trade with them, provided 
they obeyed the law and sold within their limited prices ?-A. There is no limit as to prices. 
I think that has been disregarded of late. 

Q. Prices have been fixed by the council, have they not ~-A. Yes, sir; at some few, I 
think, they have gone through the form of fixing prices, but they have never been lived 
up to. 

Q. It is the rule and the order of the Department to this date, is it not '!-A. I presume 
that they have the right to call a council, but the traders, of course, under the new regula­
tion have been independent of the officers of the post. '!'hey have not been inclined to sub­
mit to their dictation as formerly. 

Q. Then that order with reference to fixing the price has not been regarded of late~­
A. Not to the extent it formerly was, as they are under no obligations to tile officers of the 
post for their appointment. 

Q. So that, of late, as I understand from you, post-traders have been accustomed to over­
charge when they saw fit, and could do so ' -A. They have not been, as I have said, under 
obligation to the officers of the post as formerly. 

Q. That is not the point. I do not care under what obligation they have been. It is a 
fact that they have been accustomed to overcharge f-A. I don't know that there has been 
any material change in the charges. I don't know of anything special. 

Q. l suspect that there has not been any material change, but that does not answer the 
question. I suspect that there has been an overcharge all the time.-A. I don't know what 
you would call an overcharge. 

Q. You say that there were, for instance, at Standing Rock 400 soldiers ?-A. I said 
nothing about that. 

Q. Well, you say there were four companies at l<'ort Sully? -A. Yes, sir ; but the com­
panies are cut down materially. I presume there would not be an average of over fifty 
or sixty men to a company. 

Q. So that those four companies of men at Fort Sully would number from two to 
three hundred ?-A. Yes, sir. 

Q. And selling goods to two or three hundred persons fur a year at prices fixed by a 
council would be worth $10,000 net profit, would it '1-A. Yes, sir; properly managed, 
that post is worth $10,000. 

Q. Where did you buy your goods ~-A. Everywhere-New York, Saint Louis, Chi­
cago-wherever we could buy the goods at the best rates. 

Q. What classes of goods were private soldiers compelled to buy for their support 7-A. 
They are compelled to buy but very I itt le for their support. 

Q. Of course their clothing is furnished by the Government ?-A. Yes, sir. 
Q. Also their rations ' -A. Yes, sir. 
Q. Tobacco and whisky was not furnished them 1-A. No, sir. 
Q. Were tobacco and whisky the chief things sold the soldiers ?-A. The larger profit is 

made on tobacco and whisky, most assuredly. 
Q. The officers, of course, are liable to buy some clothing for themsP.lves and their fami­

lies ?-A. Yes, sir. 
Q. And a few more articles of comfort and luxury? -A. Yes, sir. 
Q. What did your stock consist of?-A. Su~.:h a general stock as you would find in a 

countr.v store; a general stock of merchandise. 
Q. What was the gross value of the goods which you sold to the soldiers in the course of 

the year at Fort Sully ?-A. I should think $50,000 to $75,000 a year. 
Q. If two hundred men bought $50,000 worth of goods, how much would that be apiece T 

It would be, as I calculate it, $~50 apiece. The soldiers got $13 a month, did they uot ?­
A. Yes, sir. 

Q. A soldier's pay was only $156. How could you sell on an average $250 worth to a man 7 
-A. Bear in m·nd that there is always more or less outside business at a post. There are 
employes of the Quartermaster's Department; there are more or less hangers-on around a 
post who have wood-yards up and down the river, and who come in for supplies. Parties 
are always passiug through the fort. It is not the absolute business of the po.st alone. 

Q. But of course your commission did not cover that~ Anybody could do that busi­
ness f-A. They couldn't come to the post to do business without a permit. They wouid 
be put off from a reservation, as anybody else would be. 

Q. Can you make any suggestion to this committee, from your experience in this business, 
with reference to a modification of the present law which shall secure fair dealing with the 
soldiers on the part of the post-traders 1 -A. I know of no better regulation than formerly, 
to allow the officers of the post to select the traders. Of course that selection has to be sub­
mitted to the department commander. They could have one, two, or three traders, as they 
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might think the necessities of tl1e post demanued, or as parties might think they could uv 
business. Of course parties are not going to overdo a thing of that kind at a trading-post 
any more than in a town. If it don't require more than one hardware store in a town, two 
or three are not going to come in. It would regulate itself at a post the same as it would at 
a town. 

Q. Your recommendation would be that the appointment should be made by the command­
ing officer of the post ~-A. Yes, sir; by the officer of the post, as formerly; that it should 
be under their control. 

Q. Do you recollect what the old abuses were, under that system, that seemed to require 
a change in the law ~-A. I know of none. 

Q. 1f I understand this Athey business at Fort Sully, Mr. Athey, who was in the employ 
of Surveyor-GE!neral Babcock as a clerk, was appointed post-trader and bad a right any 
minute to come on, if he had or did not haYe the capital, and order you away from that 
post ?-A. Yes, sir. 

Q. And through Surveyor-General Babcock your partner made an arrangement by which, 
on paying him $750 a quarter, you had the privilege of retaining possession of the post until 
Athey could find some partner who could furnish the capital with him to come in ·?-A. That 
was the case. 

Q. You were induced to pay that money, so far as you were concerned, because yon 
thought it would save you more of a sacrifice in the loss on your goods and buildings ?~A. 
That was the view. 

Q. At Fort Sully, as an illustration, how much did it cost you to erect buildings to carry 
on your business ?-A. Our buildings tl•ere cost us something over $5,000. 

Q. Did you make any use of them afterward ~-A. None at all. 
Q. Before the change was made in the law you were liable to be dispossessed by the 

commander ?-A. Yes, sir; but that was extremely unlikely if a man conducted his busi­
ness with any propriety. Changes were very rarely made under the old regulation. 

Q. As to this case of Major Wham who wanted $1,000, did you pay it to him ?-A. No, sir. 
Q. Do you recollect when the order was made which required post-traders to reside at 

their posts '-A. Jt was a year or two after the change in the law. 
The CHAIRMAN. We have a letter here from the Secretary stating that it \Y,as madeJune, 

1872. 
The ·WITNESS. Our changes there indicate pretty nearly the time. 

By Mr. BAss: 
Q. At that time, say June, 1872, neither you nor your partner were residing at any of these 

posts ?.,-A. No, sir. 
Q. Other men were appointed, and you made arrangements with them as well as you could, 

as you have stated 1-A. No, sir; they were parties in our employ. We made arrangements 
with our own employes to be appointed as traders, that they might reside at the post. Our 
arrangements were made with them with regard to taking the business, we furnishing the 
capital. 

By the CHAIRMAN : 
Q. You say that General C. \V. Babcock was tl1e surveyor-general of Kansas ?-A. Yes , 

sir. 
Q. Was he in that position when he made this contract with you ?-A. He was. 
Q. He was a Federal officer ?-A. He was. 
Q. You have said, in reply to Mr. Bass, that any parties giving bonds under the law migLt 

trade at an Indian post Y-A. Yes, sir; that is the law. . 
Q. If that was the law, why was it that you felt obliged to give up trading at Standing 

Rock and Cheyenne 1-A. The appointment of the traders was then taken out of the hands 
of the agents and given to the Secretary of the Interior, and he was ordered to issue licenses. 

Q. Who was he ordered by ?-A. My understanding was that the President ordered it. 
Q. And that no person could get it, even f they filed a bond, unless there was au order 

from the President. \Vas that your understanding of it?-A. Yes, sir. 
By Mr. BLACRBURN: 

Q. If I understand you correctly, you stated that under the old regulation the ousting of 
the incumbents and the substitution of new traders was very unfrequent 7-A. Yes, sir. 

Q. But that under the new regulation the ousting of the traders and the substitution of 
new ones in their stead, as in your case, became very frequent 7-A. That was subject, of 
course, to the dictation of politicians and of the Secretary of War. 

Q. Is it your statement that, under the new regulations comparatively speaking, these oust­
ings of occupants and the substitution of new traders became very frequent as compared 
with the operation of the old law ?-A. It was entirely at the option of the Secretary ot 
War. 

Q. I am not asking you where the power resided, or what power the Secretary may have 
pos~essed, but what was the exercise of it ?-A. Changes after this new law were quite gen-
erally made at posts throughout the country. . 

The CHAIRMAN. The order requiring post-traders to reside at their posts was issued by 
the Secretary of War March 25, l!:l72. 
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By llr. RonBIN5 : 
Q. You say that under the olJ regulations there was a council which regula.teJ the price 

of goods f--A. A council was called at any time at the option of the officers and the com­
mander of the post. 

Q. You say since the new law transferring the appointing power to the Secretary of 
War the practical effect bas been to leave the price unregulatcd.-A. Yes, sir; to a much 
greater extent than before. The t.raders felt independent of the officers of the post. 

Q. Leaving the trader practically unlimited in the prices they should ask ~-A. Yes, sir; 
I should consider it so. 

Q. The practical result, then, is that the soldiers are liable to much greater oppression and 
extortion under the new law ?-A. I consider it so, decidetlly. 

\VASIII~f<TO~, D. C , March 23, 11:-76. 

C. K. PECK recalled and further examined. 

By the CHAIRl\IA~ : I 
Questhn. State if at any time you have ever, in your business out there as post-trailer or 

otherwise, been oblie-ed to pay any money for political purposes ?-Answer. I cannot say 
that we have been obliged to. 

Q. Have you contributed ¥-A. Yes, sir; ·we have. 
Q. How largely ?-A. At tll€ last presidential election, I presume we contributed from. 

$ti,UOO to $tl,OOO. 
Q. To whom did you pay it ~-A. I think it was remitted to the chairman of the commit­

tee at "\Vashington. I don't know how it was. 
Q. In what form was the request made of you? -A. It was in the way of notices, 

written or printed, I am not certain which. 
Q. Upon what basis were you assessed, do you know f-A. I don't know why, of course. 

They presumed, I suppose, that we held lucrative positions under the administration. I 
don't know what else. 

Q. Was the amount specified that you had to pay f-A. Yes, sir; I think the different 
posts were assessed a specified amount. 

Q. Each post that you held was assessed at a specified amount 1-A. Yes, sir. 
Q. Can you give us the amounts on each post ?-A. I cannot. I recollect only the aggre­

gate. 
Q. You recollect that the last presidential election you paid $6,000 or$3,000 for the posts 

you held ~-A. For our posts and business. 
Q. Were other parties engaged in post-trading and business at the time obliged to pay 

also ?-A. I don't know. 
Q. Had you paid for the prior p~·esidential e!ection 1-A. Yes, sir.l 
Q. Do you recollect how much you paid for the election in 186~ ~-A. I do not, sir. 
Q. But you did pay ?-A. Yes, sir; we contributed. I don't know anything about the· 

amount. I don't remember anything in regard to it. 

By :\fr. R\SS : 

Q. You say, as I understooJ you, that you were not obliged to pay, but you contributed, 
and yet you say there was an assessment on you. I wish you would explain exactly in de­
tail how this business was done.-A~ "\Ve were simply notified--that is the substance of it­
-that a contribution of that kind would be acceptable. 

Q. \Vas it requested or was it a demand 1-A. I think it ·was in the form of a request. 
Q. \Vas it communicated to you in writing ?-A. I have an idea that it was a printed cir­

cular. I don't know whether we have any of them or not. It may not have been printed, 
but that is my impression. 

Q. You have none of them ?-A. I don't know, sir. 
Q. Did you write any letters in response to any circular ?-A. I wrote once to Ron. James 

H·lflan, of Iowa, in regard to a remittance that we made.j 
Q. Did you receive your circulars from him f-A. I am not certain whether they came 

from him or not; my impression is that they came from him. 
Q. Do you keep copies of the letters you write ?-A. We usually do of business letten;. 
Q. Did you keep a copy of any correspondence you had with him on that subject ~-A • 

I ~an not tell yon. 
Q. Did you remit the money :rourself?-A. The remittances were made from the pos sand 

from ourselves. 
Q. When did you make the first remittance?-A. I cannot tell you. 
Q. What amount ?-A. I cannot tell you. 
Q. How did you make it f-A. Really I cannot tell you. 
Q. Can you not g1ve us any data by which we can find out whether you are telling the 

truth or not Y-A. No, sir; I cannot. 
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Q. You cannot give the bank you drew upen ?-A. No, sir. 
Q. Nor any draft you made ?--A. No, sir. 
Q. Can you produce any correspondence on the subject?-A. I cannot Lere, possibly I 

can at home. 
Q. If you cannot state that, can you state the amount of aqy other remittances, after the 

first ?-A. I cannot state the amount of any of them. 
Q. Nor to whom sent ?-A. Not in detail . I cannot here, sir. I should h~:~.ve looked at 

the records to refresh my mind about the matter. 
Q. It was so trifling a matter that it did not burden your mind at all ?-A. It was not at 

all trifling. 
Q. If you cannot tell tl1e amount of any remittances or the number ofremittances, or to 

whom sentlor bow sent, bow are you able to fix the amouut ?-A. I know the aggregate was 
a matter of six to eight thousand dollars. 

Q. That is very indefinite, a margin of $2,000.-A. Yes, sir; I might have given the 
data more particularly, I presume, if I had known a few weeks ago that I was going to be in­
terrogated in regard to it. 

Q. How many posts were yon holding at that time, 9r connected with ?-A. We were 
holding some eight or ten, I think. 

Q. How did you manag-e to secure eight or ten posts, Mr. Peck ?-A. As I explained in my 
testimony the other day, we were recommended at the military trading-posts by the officers of 
the posts ; and the Indian posts that we had were under the Jaw of Congress, providing that 
any person of good moral cbaractPr, giving bond of $5,000, might have a license to trade. We 
made our application and gave our bond, and we were licensed as traders.at a number of posts. 
We had four military posts proper, and we had Cheyenne, Grand River, Berthold, and Fort 
Peck, and Fort Turner and Fort Belknap, Indian posts. " 

Q. You bad the recommendations of the officers of the posts when you were appointed Y­
A. At the military posts. 

Q. Had you been sutlers at those posts before the law of Congress went into effect,_ 
A. 0, yes; before the change in the law. 

Q. Do you know the fact that a great ma,ny complaints came here to the Department 
with regard to your management of those posts ?-A. I know, sir, that there were some 
complaints made to the War Department, and an investigation made. 

By Mr. BLACKBURN : 
Q. Those requests for contributions that you speak of, that were sent to you probably 

in the shape of printed circulars, can you state whether they were in blank or whether any 
amounts were designated that you were expected to contribute ?-A. I think at the military 
posts there was a designated amount, in proportion to the number of troops at each post. 

Q. You think there were designated amounts, and that those amounts were in proportion 
to the number of troops at each post then held by you ?-A. Yes, sir. 

Q. Were your contributions in accordance with those figures sent yon ?-A. Yes, sir. 
Q. And they aggregated about six to eight thousand dollars 7-A. Yes, sir. 
Q. Did you consider those contributions voluntary upon your part? Did you send them in 

accordance with those printed requests embodying designated amounts, because you wanted, 
as a part.y man, to contribute those sums for the success of the election, or did you send 
them for other reasons ?-A. Well, it was one of those things-contributions that were made 
because they were exacted, or required, or asked for. It might reflect upon us if we did not 
contribute. That was the idea. 

Q. Then they were not voluntary on your part ~-A. They were voluntary so far as the 
C<lntributions themselves were concerned. 

Q. Would you have sent them if you had not believed that a failure or refusal to send 
would have resulted disastrously to you as an official under the Department ?-A. No, sir; 
I presume not. 

By Mr. BASS: 
Q. Did you have any evidence that the failure to send would have any affect upon you f 

-.a. None at all, sir. 

By the CHAIRMAN : 
Q. You say there were complaints made against you, and an examination made by the 

War Department; what was the result ofthe examination '1-A. Secretary Belknap assured 
me it was an entire acquittal. 

By Mr. BASS :] 
Q. Upon what charges, and as to what fort was it that that examination was made 1-A. 

It was in regard to trading in arms and ammunition at Cheyenne agency, I tbiuk. 
Q. Selling arms and ammunition to Indians ?-A. Yes, sir. 
Q. Do you know the fact that there were charges against you also of fu n;shing arms and 

ammunition at other posts ~-.A. I have heard statements of that kin". I never knew of 
any such charges being made in form or being investigated. 
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Q. You did not live at the posts ?-A. No, sir; I aimed to visit them once or twice a year. 
Q. Remaining how long ?-A. Only one or two or three days, as transportation might 

offer. 
Q. So that your subordinates at the posts bad the power to run the posts to suit them­

selves ?-A. They bad charg·e of the posts. 
Q. How often was Mr. Durfee at any of the posts ?-A. He uevet· visited all of them. He 

never waR up the river but once, and then went up as far as Buford, or old Fort Yuma, as it 
was then, the mouth of the Yellowstone. 

Q. So the result of it was that those clerks or subord.inates of yours had it entirely within 
their power to sell arms an.l ammunition to the Indians, and also to sell them other articles 
prohibited by law ?-A. Yes, sir; the agents govern those matters themselves; thf'y gov­
erned the amounts to be sold, and had their regular orders in regard to it. 

Q. Do you know the fact. that the practice which has been growing up of traders, (your­
selves prominent among the nnmber,) being continuously absent from the posts, induced 
that order of H37;!, in and by which the post trader was required personally to resiLle at the 
post ~-A. I never knew the occasion for the issuing of the order. 

Q. Do you know the fa~t from your experience, and from knowledge communieated to 
you as a post-trader, that through those post-traders at the time of those troubles, arms and 
ammunition were furnished, or through some means ~-A. The agent prescribed the amount 
of arms and ammunitwn that should be sold within a certain time, aud they were sold un­
der his supervision and direction. There were ro illicit trt~.ders, I nnllerstand. 

Q. I understood you t0 testify the other day that there were illicit traders at Cheyenne 
and Standing Rock, and you tl10nght at first it was a great outrage that the order should be 
made driving them away '?-A. They were not at the agency, they were off from the reser­
vation on the public lauds. 

Q. They were in communication with the Inuians ?-A. The Indians could g·o to them 
across the river. 

Q. Do you know the fact, or are you atlvisf>d by your agents that those illicit traders who 
were driven away by extending the reservation, ·were accustomed to furnish arms and am­
munition to the Indians in violation of the laws of Congress ?-A. I don't know that they 
did of my own knowledgt>. 

Q. They ltad opportunities of doing so f-A. I presume they had ; most ussured ly. 
Q. Opportunities to sell anything that they could make money out of '?-A. I never was_ 

at one of those trading-posts off fi·om the reservation. 

WASllfXGTON, Marcl't 11, 18i6: 
J. A. CA:\JPBELL appeared before the committee voluntarily. and made the following· 

statement: 
Mr. Chairman. In the New York Herald of yesterday morning app.-ars a statement in 

relation to the sale of post-traderships, which affects me in .his particular: the article says 
that "in the barter aud sale of these posts, the evidence referred to will show that nne Sen­
ator and one Ex-Senator, both from the same State, the lattec now governor of a Territoryr 
and an ex-governor of a Territor.v, now holding a high and responsible position in the WaJJ 
Department, and an ex-territorh\l marshal, have all been deeply implicated. Ex-Governor 
Campbrll, of \Vyoming, made a special visit to Washingtou, aud controlled the ap1)l)iut­
ments and sale of the post-traderships. On his return he announced through his brother, 
whose letter your correspondent has seen, and which will be f•Jrwarded by mail, that he had 
succeeded in his mission, and none but administration men should hold post-traderships. In 
the letter it is demanded t.hat while the Campbell brothers are to receive a third uf the prof­
its, they are to supply none of the capital. It is to be kept secret that Gl)vernor Campbell 
is interested. Governor Campbell's brother, in arranging terms, said he could not close the 
bargain until he had submitted them to the governor." 

Mr. Chairman. I appear before your committee this morning voluntarily, t.o deny, upon 
oath, every statement and every reflection contained upon me in this articl<J. I wish to ;.tate 
that I have never, in any way, directl,y or indirectly, been concerned in the sale of P•JSt­
traderships, or in any hargaiu many way affecting post-traderships; that no one, for me, 
has ever been authorized, in any way whatever, to use r11y name in connectron with the 
sale or barter of post-traderships; and if you will give me any language iu which I nm 
make that statement stronger, I will do so. I will answer any questions that the conrmitt ... e 
choose to ask me in relation to the matter. 

The CHAIRMAN. I never had seen the article until my attention was called to it a lllOIIrtmt 
ago; and I will say, for myself, as chairman of the committee, that if any papers are 011 the 
way, relating to this subject, tlwy have not been received b.Y mH as cha rman, a1 d 1 do 1rot 
suppose they have been received by any member of the committee. P1ease state the ua.m 
of your brother. 

Mr. CAMPBELL. I. N. Campb('ll. He is now in San Francisco, California. 
II. M is. 184:--5 
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The CllAHDlAK. Do you know whether he was ever engageJ in post-Lraderships? 
Mr. CAl\ll'llELL. He was; at least thus far: He was never appointed by the Secretary of 

War, but appointed under the old system-by general order. I have his appointment by 
general order. lt is Jated April 11, It;70. 

The CHAIIUIAN. To what position? 
Mr. CAl\ll'llELL. To the post of Fort Fetterman, Wyoming '1\nTitory. He was appointed 

on my recommendation. 1 say he was appointed, but he never held the position. Three 
days after, on the 15th of April, the appointment was revoked. It was made to take effect 
on the 1st of July, and, as I say, the revocation being dated April 15th, it really never took 
effect. This is his sole connection, so far as I know, with any appointment as post-trader. 
I here produce the appointment and also the revocation of the same. 

The CHAIRMAN. He was appointed on that date of the II th of April, by the post-council, 
as it was called. 

Mr. CAMl'Bt~LL. Yes. 
The CHAIRMAN. Do you know of his ever haviug received any letters with reference to 

the post-traderships? I ask this question in view of the fact that the article refers to that. 
Mr. CAMPBELL. I don't know anything of the kind. 
The CHAIRMAN. Do you know ·whether he was ever interested either Jirectly or inc1i. 

rectly in any post·tradership except this one which he never accepted? 
Mr. CAMPIH:Lt. No, sir; I don't know that he was. I don't t.llink that he ever was. 
The CHAIRMAN. Did he ever consult with you with reference to any bargain which was 

to be made with refereuce to other post-traderships ?-A. No, sir. 
Mr. CAMl'BELL. Did any person ever for him consult with yon !-A. No, sir. 
The CHAIRMAN. Do you know Mr. Hedrick, of Ottumwa, Iowa? 
Mr. CAMPB~~LL. Yes. 
The CIHIRMAN. Do you !mow whether he and your brother were iu any ~rra.ngement of 

this kind with reference to the post-traderslaip '? 
1\Ir. CAMPLIELL. I do not; it is my impression that my brother never knew Mr. Hedrick, 

or tlmt there '"as such a man in existence, but 1 cannot :say positively. 
The CHAlltMAN. Then you emphatically deny every statement made with reference to 

this with regard to the po:,t-trader:;hip in this article, and any presumption arising there­
from '? 

Mr. CAJ\1PBELL. I do. I wish to state further to the committee, in order that there may 
be nothing occurring hereafter, that I have made recommendations for post· traders at every 
post in vVyoming, I suppose, at one time or another, for different persons. I don't recollect 
the nAm<'s (,f' all of thew now, but certainly for some time there I made recommendations 
for the different posts in the Territory. 

I wish diRtindly to call attention to the fact that the appointment of my brother was mM1e 
under the nld system of the council of administration. He received 110 appointment 'vhatever 
from the Secretary of War. 

The CHAIR:'IIAN. Were persons appointed in Wyoming upon your reeommendation? 
Mr. CA:\lPBELL. I think there w~:~s one, and I think there were some who had been ap­

pointed under the old council sy~Stem whom I recommended to the Secretary of \Var should 
be retained; how m:-my of them there were, I don't know. 

The CnAIHl\lAI\. Do you know what w£Jre the posts at wltich appointments were made 
upon your recommendation ! 

Mr. CAMPllELL. I do not. I can, however, tell mo:>t of them; at Fort D. A. Russell, J.D. 
'Voolly was appointed; I recommend~=~d !lis appointment. I do not know that my recom­
mendation had much to do ·with his appointment. I think that I recommended the reten­
tion of the po:st·trader at Fort Bridger; his name was '\V. A. Carter. 

The CHAIRMAN. He was appointed October 16, 1>:l71; is he still in office! 
Mr. CAl\lPU~:LL. Yes, sir. 
The CnAHtl\lAK. He had been a sutler under the old council? 
Mr. CA.\IPBELL. Yes, sir. I think I recommended his appointment, althoug·h I will not 

say positively that I did. I think I recommended for every post there. The other post is 
Fort Fred Steele. 

The CHAIRMAN. (Refl'rring- to the official reeord from the Department.) G. D. Thayer 
was appointed post-trader at Fort Steele, October 7, I H70. 

Mr. CAMPBELL. Then I do not think I recommended him. He is still post-trader there. 
There is also a post-trader at Fort Laramie. 

The CHAIRMAN. (Referring to the record.) J. S McCormick was appointed post-trader at 
Fort Laramie, April 20, 1 H7l. His resignation was sent December 30, 1872, and John S. 
Hollins was appointed in his place December 28, 1872. 

Mr. CAMPBELL. I know nothing about either of them. I had nothing to do with the 
recommendations in their case. 

The CIIAIIU\IAN. Is that man still in office 1 
Mr. CAMPBELL. Yes. There is another fort called Fort Saunders. 
The CnAIRi\TAN. (Heferring to the record.) E. D. L'me was appointed pos ~-1rauer at Fo t 

Saunders, Octet' er 6, I l')/0, and is still in office. 
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Mr. CAMPBELL. Yes, he is still in office. I recommended him. I cannot say that he was 
appointed on my recommendation. 

The CHAIRMAN. Others may have unitei! with you iu the recommendation? 
:Mr. CAMPRELL. Yes. I recommended Mr. Lane before to General Augur at the old post 

council, but I am not certain whether I recommended him to the Secretary o£ War, 
The CHAIRMAN. Are those all the forts that you remember~ 
Mr. CAMPBELL. No, sir; there is Fort Fetterman. That is the place I recommended my 

brother for, but he was not appointed. There ·was also Camp Stambaugh. 
The CHAIRMAN. (Referring to the record.) William B. Huges was appointed October 

28, 1870, and resig·ned in April, 1871 ; and Noyes Bald win was appointed April 20, 1871, 
and is the present oc.cupant. 

Mr. C.\l\IP13ELL. I am not certain whether I recommended the first man or not. I did the 
the second. 

The CHAlRM.<\.2'1. Do you know of your own knowledge of any of these post-traders pay· 
ing any sum of money to tha Secretary of vVar or to any other person for their positions ? 

Mr. CAMPBELL. I do uot. 
The CHAIRMAN. Do you know of their paying any sum to any one for the sake of getting 

their appointments ~-A. No, sir. 
Q. They uever Lave told you so, and you never heard it from any one else ?-A. No, sir; 

but I have heard the general rumors that are about that such and such persons have done 
so and so, seeing it in the newspapers. I know nothing definite and never heard anything 
definite. 

Q. Did you hf.'ar when you were governor of the Territory that they had to pay money~ 
-A. I have heard such statements made. 

Q. Were they current rumors in the Territory ?-A. Well, I cannot say that they were 
current rumors. I don't think they were. 

Q. Who told you it ·when you· were governor of the Territory ?-A. I cannot tell you 
that; I do not remember. 

Q. Bnt you did hear it ?-A. I heard things of that kind; yes, sir. 
Q. Did any of the officers ever tell you so at these different posts ?-A. I don't think they 

did. 
Q. Did you ever hear the officer:; complain of the fa ct that they bad to pay exorbitant 

prices for good:; by reason of this ?-A. No, sir; I never did. 
Q. Did you ever hear any of the men complain ?-A. I never diJ. 
Q. You merely heard what was the general rumor ?-A. Yes, sir. 

By Mr. ROBBINS : 
Q. Do y~n know the price asked for goods by these post-traders at the traderships are 

very exorbitant on the soldiers? -A. I don't. I have been frequently at the posts, but I 
never p ·~id any :-ttteution to the pricP.s-never rna~e any inquiry. I only know that I sup­
posed that the prices were very exorbitant, a<; they were under every system of the kind in 
all armies; we thought they were, at least. Where one sutler had a monopoly they always 
were, I suppr>se. 

Q. The fact is, then, that, under the present system of sutlerships a11d post-traderships, 
the soldiers are systematically extorted hom; is not that true ?-A. Well, I suppose that 
that is the ca'ie. I suppose it always has been the ca~e in all armies. That, however, is a 
subject on which I have no personal knowledge. If there is anything at any time that in 
the least degree implicates me in anything of this kind, I would be happy to appear before 
the committee in relation thereto. 

WASIHNGTO~, lJJarc!t ':20, 1876 
J. J. FI'lHElt sworn and examinel1. 

By the CHAIRMAN: 
Question. Where do you reside ?-Answer. I left Kentucky in 1863, and went o:Jt on the 

plains in 18fi8. 
Q. Are you a partner of J. S. Evans in the post tradership at Fort Sill ~-A. Yes, sir. 
Q. How long have you been his partner ?-A. Since I went into the Indian Territory, in 

186d. 
Q. At that time, and np to October, J8i0, you and 1\fr. Evans were sutlers at Fort Sill, 

under the old law f-A. \Vt~ we r~: tradet·s, the same as we are now. 
Q. The record shows that on the 10th of October, ltl70, John S. Evans was appointed 

post-trader at Fort Sil l. Prior to that you had been at the same place trading as sutlers?­
A. Yes, sir. 

Q. Can you state of y our O'v\'n knowleuge what "'.as done by Mr. E•ans on behalf of your 
firm prior to the lOth of October, when he was appuintell, to ~ecnre his appointmeut as !JUSt­
trader at :Fort ~ill 'I Did he come ht>re to Wash in:: t m '1-A. He cam ! to \Vashingt O!l to 
secure the appomtment. 
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Q. State, if you know, what took place bere.-A. I don't know what tool"; place, only 
that be secured the appointment. 

Q. You don't know of your own knowledge what he did here ?-A. No, sir. I ·was at 
Fort Sill at the time. 

Q. If you know of Mr. Evans having made any arrangement with any person with refer­
ence to this Fort Sill tradership, please state it, and especially with one Caleb P. Marsh 7-
A. I knew that he made that arrangement with Mr. Marsh. 

Q. ·what was tile arrangement ¥-A. Mr. Marsh exacted a tribute of $12,000 for the privi­
leg-e of our remaining at the post. 

Q. How was it to be paid ?-A. I think it was to be paid quarterly in advance. 
Q. Commencing in October, 1870 ¥-A. Yes, sir. Commencing at the date of the agree­

ment or contract. 
Q. How long did your firm of JohnS. Evans & Co. pay Caleb P. Marsh at the rate of 

$12.000 a year ?-A. I don't recollect exactly. I don't know whether it was a year and a 
bait' or two years. 

Q. If any change was made, what were the rates after that time ?-A. Six thousand dollars 
a year. 

Q. Payable how ?-A. Payable every three or six months in advance, I don't remember 
wb;cb. 

Q. Have you paid all those exactions from that date ?-A. W ~ have paid up to the 15th 
of April, J87(). 

Q. There ''vas a change made from $12,000 to $6,000 a year about twelve or eighteen 
months after the first agreement. Do you know what led to that change ?-A. Simply the 
fact that we could not make any money. 

Q. With whom did you make the agree1nent to reduce the amount f~·om $12,000 to 
$6,000 ?-A. Mr. Caleb P. Marsh. 

Q. If you know bow that reduction was accomplished-any of the negotiations regarding 
it-I wish you to state what they were.-A. I just stated to Mr. Marsh myself, personally, 
iu New York, that unless he would rednce it I wonl1l be compelled to give up the position. 

Q. That is, the finn would be f-A. Yes, sir. I was operating for the firm entirely. 
Q. When was it, and Low long was your interview with him~-A. In the spring of 1872, 

I think. 
Q. What did he do about it ?-A. Well, he hesitated for some time, and then saiJ that he 

understood that there was great competition, and be would accede to my demands. 
Q. Great competition where ?-A. That owing- to the competition at Fort Sill, and the 

fact that be bad learned that we had not made the money that it was reputed we had made, 
he would accede to my demanus. 

Q. Did you ever have any correspondence with him on this subject, relating tu the trader-
sltip and your business relations with him ?-A. Nothing other than remittant:es. 

Q. Have you any letter or letters from him on the subject ?-A. I have. 
Q. Have you got them with you ?-A. Yes, sir. 
Q. Will you be kind enough to show them to the committee? 
[The witness handed the letters to the chairman.] 
Q. Hero is a letter dated : 

"877 BROADWAY, Nr.w YoRK. 
"Yours of 6th instant is at hand, and contents as stated. 

"Truly, &r., 

What contents does that refer to ?-A. To remittances. 
Q. By draft, check, or mon<>y ?-A. A draft. 

"C. P. MARSH." 

Q. On some house in New Yurk ?-A. I really cannot tell now what it was on. 
Q. Do you recollect the amount of the draft referred to in this note ?-A. 1 do not. 
Q. Do you recollect what year this was written? It is dated New Ymk, December 9.­

A. [do not. 
Q. Therefore you only know in a general v1·ay that tbis refers to some money .which was 

se11t to him, growing out of this business, and which he gave you his receipt for in this way. 
Here is another : 

"877 BROADWAY, NEW YoRK, Not:tnnber 10. 
"DEAR SIR: Yours of the 8th instant is at hand with inclosure as stated. 

·'Very truly, 
"C. P. MARSH." 

Do you know what year that was written in ?-A. I don'~ recollect now. 
Q. \Vhat does this "inclosure" refer to ?-A. Money. 
Q. Money that you sent, arising from this contract which John S. Evans entere1l :nto with 

Caleb P. Marsh '?-A. Yes, sir. 
Q. TT prp is 11 not lter: 
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"H77 BROADWAY, NEW YoRK CITY, 
"October 21, 1873. 

"DEAR Sm: Yours of the 1 lth instant, with inclosures, is duly at hand. I herewith 
return the drafts on Northrup and Chick, a" they failed somA weeks ago. The other drafts 
I have, in this case, sent forward for collection and when pai<l I will credit you with pro­
ceeds. In future I shall not accept such payments, but exchange only, on Saint Louis or 
New York. Nehher shall I await your convenience about payments. The $2,500 now due, 
in the event of your other inclosures being paid, you will send to me by return mail, or you 
will find yourselves in a good deal of trouble before long. 

''Your very obedient servant, 
"C. P. MARSH. 

"~1essrs. J. S. EVANS & Co." 

Q. At that date, the 21st of October, 18i3, there was $2,500 due on account of this trans­
action, as he states it 7-A. Yes; the Government owed us a great deal of money at the 
time, and h:td been u"~<Ying us for about nine months, and I asked him to defer payment, and 
in order to have him do so, I told him that I would pay him interest. I think it was 12 per 
cent. until I could pay him. 

Q. And he declined to accept it ?-A. I don't know. 
Q. Did you thereafter send him, for your payments, excl1ange on Saint Louis or New 

York f-A. We pa.iJ him in full, everything that he demanded; our contract is paid up to 
the 15th of April, 1876. 

Q When was your last payment made to him 7-A. I think it was in October. 
Q. Tht>n you must have paid half-yearly ~-A. Yes, sir; six months in advance. ·we paid 

Lim $3,000. I don't remember wllether we paid it in October or not. I have only been 
there two years and a half. 

Q. Whel'e are the books kept-in Saint Louis 7-A. At Fort Sill. 
Q. But you know it is paid 7-A. I know it is paid. 
Q. Are these the only letters you ever received from Mr. Marsh on this subject ?-A. I 

received others, but destroyed them. I just happened to },eep these in my secretary. The 
others were of the same general character. 

Q. When Mr. Evans returned from Wasl1ington did he tell you of the arrangement he had 
made with Mr. Marsh ?-A. Yes, sir. 

Q. Did he have a copy of the contract which was dated on the 8th day of October, 
18i0 ?-A. Yes, sir. 

Q. Did Mr. Evans explain to you the reasons why he made this agreement with Mr. 
:Marsh ~-A. Yes, sir; it"" as simply as a matter of self-protection. We had a stock of 
goods that we had bought very largely, and we owed a great deal of money in eastern cities, 
and we had invested a great deal in buildings, and hauling our good.s at that time about 400 
<>r 500 miles, and for fear we would be ousted, we were prepared l o accept his terms. 

Q. You felt that you were obliged to do this or be ruined ?-A. Yes, sir; ruineJ finan­
cially. 

Q. Did he tell you by what authority l\Ir. Marsh made these extortions from yon ?-A. 
That he llad the appointment. 

Q. The fact seems to be that be never had the appointment. Did he explain that to 
yon ?-A. No, sir; I don't know anything about that. 

Q. The fact seems to be that be made the contract when no one had made the appoint­
ment, and that the appointment was issued to Mr. Evans two days after he made the con­
tract. Did he explain that ?-A. No, sir. 

Q. Until you saw the list of post-traders, did you know in whose name tho appointmen­
was ?-A. No, sir; I did not. I merely understood that Mr. Marsh controlled the appointt 
ment- that he bad the appointment. 

Q. Do yon mean by that that be was the actual inr.umbent of the place, or simply that he 
l1ad power to give it to any one he pleased ?-A. He stated that he had the appointment 
himself. I think that was the idea. I was not here. I don't remember the particulars 
at all. 

Q. Had you mdy one conversation with Mr. Marsh, personally, on t.he subject ?-A. 
Only onP. 

Q. Where did this interview between you take place 7-A. At Herter Brothers, 8i7 
Broadway, N.Y. 

Q. Mr. Marsh was a. partner in that home at that time ?-A. I don't know. I beard. he 
was a special partner. 

Q. I would like you to detail, so far as you recollect, all that occurred during that con­
versation at Herter Brothcrs.-A. It was in substance what I have told you. I canuot 
remember the particulars now. I offered to dispose of my interest to show him that I was 
sincere in my remarks-that I was not misrepresenting anything. 

Q. What did be say to that '?-A. He did not want to embark in the tradership at all. 
He did not want to go out there to live, and that was required by the law at that time. 

Q. About the time you got the reduction from $12,000 to $6,000 hadn't the newspapers of 
the country taken this matter up and exposed the relations that existed between Evans & 
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Co. anu l\[r. :Marsh ?-A. Yr.R, sir; on the 15th of February, 1672. Th<tt was conseq_neut 
upon the fact that General Hazen was before the Military <inmmittee in January, ltl7J. 

Q. Then in February there was an exposure in the New York Herald ?-A. Yes, sir. 
Q. Did not an order very soon after that come out from the Secretary of War, stating that 

all post-traders must reside at their posts ?-A. Yes, sir. 
Q. Do you kuow of your own knowledge of the Secretary of vVar having information of 

this contract of Evans & Co. with Mr. Marsh ?-A. No, Rir. 
Q. Did l\tr. Marsh ever tell you that the Secretary of \Var ever kuew about it ?-A. No, 

sir. 
Q. Did he ever state to yon anything about !tis influence with the Secretary of \Var ?-

A. No, sir. • 
Q. When he threateneu to turn yon out if yon did not pay promptly, as he clio by this 

letter, what did he refer to ?-A. I don't know what he referred to. I just conduded to pay 
the bonus. 

Q. I know yon concluded to pay, but what was yonr nnuerstanding as to the power which 
enabled him to levy this tribute on you? Where did he get that power ?-A. I don't know 
where he got it. I only know that he bad control of the appointment: that is all. As that 
power was delegated to the Secretary uf War, you can form your own inference. 

Q. What is your inference ?-A. Well, that, as Mitrsh had control of the appointment, he 
could compel me to pay the bonus or make it warm for me. 

Q. id he mean by "making it warm" for you, that he wonlcl have you turne~.l ont '? -
A. That was vr hat I was fearful of-that 'ms the reason that I paid the tribute. 

Q. Then you would not have paid if you had uot thought he would have yon tnrne Ll 
ouU-A. I woulJ not, most emphaticall .y. 

Q. You acknowledged his authority, then, by paying him tribute? -A. Yc:>s, sir. 
Q. Is there in your books an account-current with Mr. Caleb P. l\1arsh 't-A. \Ve have 

memoranda of everything that has been paid to Mr. Marsh. 
Q. Does it appear on your books, or is it a private account ?-A. I think for the last few 

years it is on the books. Por instance, when we would pay him s1x months iu advance, we 
would charge it to Caleb P. Marsh, and then at the end of the mouth, we would charge ex­
pense account with the amount paid C. P. Marsh. 

Q. On your books it woulJ appear as if he were one of your clerks ?-A. \Veil, it would 
appear so. \Ve did not make any secret of this. 

Q. Then it was perfectly well known there that yon were obliged to pay this tribute ?-A. 
I think it was. 

Q. Did this tribute which you were obliged to pay to Marsh, compel you to charge higher 
rates for the articles you sold at Fort Sill than you otherwise would have done ?-A. My im­
pression in regard to that is that we have always had a council of administration at Fort 
Sill, and this great hue ancl cry in regard to our extortion in prices to soldiers is in my esti­
mation a humbug; in other words it is wrong. The couneil of administration since ltl72, 
so far as I know, have stipulated the prices of necessaries for soldiers, and our profits were 
the result of keeping a large amount of money invested in the country, and taking advan­
tage of contracts and everything outside, things that all the world could b1d upon ; and the 
vending of goods to the soldiers was a mere drop in the bucket. 

Q. Then the money that you paid Mr. Marsh was not the profit from yonr sutler's busi­
ness, as such? You could not have made that much out of your mere post-tradership?­
A. No, sir. 

Q. But you made it because yon were in a position ther~ to take large outside con­
tracts ?-A. Yes, sir; that the whole world could bid upon. 

Q. Therefore, you really made nothing in your post-tradersltip after you paid Mr. Marsh~­
A. I think we made $5,000 or $6,000 a year. 

Q. And if you had not paid him what would you have made-$17,000 '?-A. I don't sup­
pose we would have made that. 

Q. So that in reality you were paying Marsh fully two-thirds of all you made in the 
post-tradership business proper ?-.A. Yes, sir; that is, in vending goods particularly to the 
soldiers; necessaries. 

Q. And any money that you made, was made iu operations whid1 were perfectly legiti­
mate, other contracts which the world could biu upon ?-A. Yes, sir; and by being down 
in that country and taking advi:mtag£> of everything that wonld contribute to the success of 
the concern. 

Q. Therefore the great importance of your being permitteu to ,.emain there in your old 
business; and that was why you were willing to pay this large amount of money?­
A. \Ve were not willing to, but we paid it. 

Q. Because if you had not paid it you would have been driven out '?-~'L Yes, sir; that 
was the inferenee I drew. 

Q. Did Mr. Marsh never say anything to you about the Secretary of \Var, in relation to 
this contract f Did he never speak to you on that subject ?-A. Not that I recollect of, other 
than when I was speaking to him, asking him to reduce the royalty. Ho at first did not 
want to accede to my wishes. He said he would see al.lont it. 
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Q. How Jon::?: dHJ he take to .'>ee abollt it ?-A. I don't remPm}er; it see:ns to mo it was 
tltP next day or the day aftor; perhap,; ahont a week aftPrwarl1. 

Q. Tbis conclusion was not arrived at immediately '? ·when you saw him the second time 
and he acceded to it dil1 he tell yon whether he had held a consultation in the interval with 
any one ?-A. No, sir; I inferred from his language that lH' did it of his own accord. 

Q. Are yo11 engag-ed in any other tradership than the one at Fort Sill ?-A. Yf's, sir; I am. 
Q. Is Mr. Evans eng-ag·ed in any except at Fort Sill '1 --A. Yes, sir; he and I have an in­

terf'st in another one-a small interest--at the Cheyenne aud Arapahoe agency. 
Q. If; it a military agency ?-A. Yes, sir; military aud Indian; it is not a post; it is not 

eomplt>ted yet. 
Q. Do yon have to pay any tribnte to anybody in that ease ?--A. No, sir. 
Q. vYho is the post-t.rader there '?-A. N. W. Evans. 
Q. ·what is yonr interest founded on? Do you furni:;h him the stoL:k of goods ?-A. Yes, 

sir; we furnish all. 
Q. And you have an interest in the profits for that reason ?-.A. Yef', sir. 
Q. Do ycu know whether any other perf'on than Evans and yourself arc interested in 

tltat azency '?-A. There is another trader there. 
Q. But is tiH're nny pcrso11 in the one in whieh you arc interested '?-A. Y<·s, ~ir; a former 

clerk of ours, Charles Sel1iafbower. 
Q. What are yonr it:terests tbf're? Are they onr-tiJird interests?- ~\. I thiuk we give him 

one-third interest. 
Q. And you havtl a third !-A. Mr. Evans and ·I 1:1nd Mr. ~cil Evans get tlw J"('St. 

tl. How long have yon held that appointment '?-A. About "'ixty days. 
Q. Whom did you get it front ~-A. I dun't know whot11 Mr . .Evans got it from. The 

appointment was umde by the Secretary of \Yar. That appoi11tment was made out some 
time Hf!O. 

Q. Yon say thPre is 110 agreement to pay anybody outside. with rtJfPreucc to that ease, 
that you know of?-A. None at all. 

Q. Dicl you write to the s ... cretary of \Var to secure it ?-A. I don't know that. 
Q. \Vll(\m did yon apply through to the Seeretary ?-A. Mr. Evans attended to that en­

tirely. I don't kuow how be did it. I think it was made through the regular channels. 
Q. what are the regular channels ~-A. \\Tell, through the Secretary of vVar. 
Q. Through Mr. Marsh '?-A. I tbin!r not. I don't know how Mr. Evans obtained that. 

I have not asked him about it at all. 
Q. Did l\Ir. Evans come to Washington to get it ?-A. No; I think his application was 

sent on. 
Q. Sent dirPctly to the Seeretary of \Var ?-A. I think it was. I am not positive about 

it. He can give you that information to-morrow. 
Q. You had nothing to do with getting it ?-A. No; I have been at Saint Louis for two 

years and a half, and 1 don't knuw the partienlars. I know lww the firHt wa.s obtained, 
but no such influ~>nce was brought to bear in this last case. 

Q. You are not iuterestetl many other, except at Cheyenne and Fort Sill ?-A. No, sir; 
that is all. 

Q. The pllrtners at Fort Sill are John S. Evans aud yourself ?-A. Yes, sir. 
Q. And the parties you have stated constitute the firm at toe Cheyenne agency ?-A. Yes, 

sir. 
Q. vYas this contract of October 8, 1870, kept a secret by you from peop:e down about 

Fort Sill ~-A. No, sir. 
Q. Did you ever show it to anybody there ?--A. Mr Evans showed it to General Grier­

son, and he showed it to two or three of the officer>-l. 
Q. Do you recollect anybody else besides General Gt ierson ?-;\. I tlti11k be showed it to 

J_,ieutenaut Pratt and Capt. Georg·e T. Robinson. 
Q. You say that General Hazen made a statement of the fact of the existence of this con­

traet before the Committee on Military Affairs, in 187~, you think ?-A. I don't know that 
he said !1nything about the contract. I only know that he went before the military com­
mittee, and Vt'ry shortly afterward these facts were divulged through the medium of the press. 

Q. What were the means of knowledge of General Hazen upon this subject '? -A. I think 
Lieutenant Pratt or Captain Walsh, siuce deceased, gave General Hazen the information. 
We made no secret of the matter. 

Q. Were you ever threatened in any way by anybody, that you should be removed frotn 
the post-tradership at Fort Sill, because you had shown this contraet ?-A. I don't remember 
anything of the kind. 

Q. Were yon down there in 1872 ?-A. I was. 
Q. Wbat time in ltl7:! were you there ?-A. I think I we11t tltere in July, 1872. 
Q. Have you any knowledge, then, of there having been a g-oorl deal of eommotion down 

there in that spring of 187:2, when this matter was ventilated by the New York Herald f­
A. I don't remember any. I was not there when the publications appeH.red, bnt I \vas there 
in J ly. 

Q. Then you don't know what the effect (,f that publication was at Fort Sill f-A. I don't 
n'utembcr. I don't see why it should have any effect, because the people all knew it before. 
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Q. You don't know whether Mr. Evans did not feel that he had got himself into troublE>, 
and was a good deal alarmed about it ?-A. Well, we have always felt alarmed for fear we 
would lose our position. I have always felt as if I were over a volcano. 

Q. You don't koow, then, of any efforts being made to remove ynu because you had shown 
this contract ?-A. I don't know of anything of the kind. I never heard it suggested be· 
,fore to my knowledge. 

Q. Wen, there any efforts made to induce you or your partner, Mr. Evans, to conceal the 
'fact that you had such an agreement ?-A. I don't know of any such pfforts at all. The 
·only reason why we wanted to be reticent in the prem1ses was the fear that we would lose 
our position. 

Q. After this fuss crPateJ by the newspaper puhli.cations were there any efforts, from some 
quarter, in some way, to have this thing hushed up f-A. I don't know of any such efforts. 
I know I never used any such efforts, because if any person asked me about that I would 
tell them. I felt perfectly innocent in the matter. 

Q. I don't mean you.-A. Nor any one else connected with mP, 
Q. I mean were there not persons outside connected with this thing who served notice on 

yon that there mmt be no more talk about it ?-A. I nAver heard of 1t before. It would be 
perfectly futile, because it was published in the papers in 187~. 

By Mr. ROBBINS : 

Q. Do you know anything about the transactions at any other posts ont th em~ in which 
you were not yourself concerned ?-A. No, sir; I lmow nothing about them, ouly what I 
saw through the medium of the press-mere hearsay. 

Q. You don't know anything, ot your own kno wledgl:', bearing upon a;1y similm inquiry 
in regard to any other placet-A. None at all. 

By Mr. BASS: 

Q. Do you know what Geneml HazP-n testified to befo1e tl1e Military Committe{: ·~-A. I 
do not. 

Q. Where were you when be was here ?-A. I "'as in Saint Louis, I think. 
Q. And yon have no knowledge upon what ~ubjPct he test1fieu ?-A . Well, I Lave knowl­

edge gained since that time. by reading the New York papers 
Q. But we find the New York papers not always entirely reliable. Have you any knowl­

edge, that you a1e able to swear to, that he testified on that subject ?-A. No, sir; I have 
not. I, however, had a personal interview with General Hazen before he testified. 

Q. You testi(y, then, from rumor ?-A. The rumors of the fact, and the fH.ct that I knew he 
had l.Jeen communicated with by Captain Pratt and Lieuteuaut Walsh, of the Tenth Ca,-­
alry. 

Q. How do you know that ?-A. I heard Captain Pratt "ay Rn. 
Q. Then you got it I'Pcund-hand from Captain Pratt ?-A. Yes, sir. It was tall\cc.l of at 

the post that Captain Pratt and Captain \Valsh would infol'lu Geueral Httzen. 
Q. And you bad apprehen~ions from that ?--A. Yes, sir. 
Q. 'Well, if you had apprelwusions irom that, how is it that you reg·ard it a~ moral to buy a 

place like that '?-A. H yon were five hundred llliles from a railroad and bad everything you 
had iu the world there, invested in me1cbandi1<e and l.Juildings, and you\\ ere aware tbat the 
power had been delc!!ated to the Secretary of \Var to ~ive permib, and if another party 
should say to )'On that they had the appointment, aud you \\'f'l'e compelled to pay this or 
quit the position and lose ou it, would you not consider that )Oil were innocent? 

Q. I lw.ve askeu you a qnestion.-A. \Yell, that is my auswt>r. 
Q. In other words, then, it is the emergency that makes you innocent, because it was a 

pretty heavy screw that was pnt upon you ?-A. It was because I did not want to lose 
everything that I bad. 

Q. Hut that is not the qtwstion. I asked yon whether or not you n·garded it as a moral 
transaction. I don't care what the pressure wH.s; what I a~k is whether you rPgard it as a 
morally innocent transaction to purchase a t-ost- tmdership and pay $1~.000 a year for it. 
You made a statement that the post-traders who do tiJiS business were innocent men. Now, 
I ask you if you think yon are morally innocent, even though it is a ~aeritice of your pror­
erty, when you purchase a place of that kind aud pay $H~,u00 to auotlwr man for it ?-A. 
I think that self-preservation is the first law of nature. 

Q. Then I understand your morals. This did not seem to bt> so mueh a question of selt'­
preservatiun as a qnest1011 of presen·iug yonr property ?-A. \Yell, that comes pretty nt>ar 
self. 

Q. It \\·as your po~.:ket that yon were preberving ?-A. Yt>s, sir; and persons who were de· 
pendJllg on llle for a living. 

Q. Therefore yon cousider that you post-traders have the ri2'ht to violate morals in on)er 
to protect your pockets ?-A. I do uot cousidt•r that [ have violated any morals at all. 

Q. So that you do not consider it morally wrong· at all? -A. My ccnHeience is the only 
mouitor I have. I have never felt that I was doing anything wrong iu the premisPs in pro-
tecting- myself. • 

Q. Yon, of course, as you l1ave testified. had no knowledge of the Secretary of War in 
the mutter ?-A. Nothing at all. I neYer knew the Secretary of \Var iu the premises at all. 
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Q. You supposed that your whole transaction was with Mr. Marsh ?-A. Entirely so. 
Q. Who staid at that post after the order of 1872 ?-A. JohnS. Evans; and latterly, 

·when he was 'off to purchase the goods, I was there. 
Q. Who resided at the other post-Cheyenne-after Mr. Evans was appointed there?­

A. That has been only within the last sixty days. Mr. J. S. Evans has bePn there perhaps 
ten days, and Mr. ShPafbower, our partner, Js there at present, and Mr. Neil Evans is in 
·our employ at Fort Sill until Le goes up to the Cheyenne agency. 

By the CHAIRMAN : 
Q. When did you first discover that J. S. Evans really helLl this post-tradership in his 

-<>wn name ?-A. When he arrived at Fort Sill. 
Q. Then how did it come that you acknowledged and felt the power of Mr. Marsh in 

this matter, who did not appear anywhere in conneetion with it? If Mr. Evans had the 
certificate of aprointmeut, how did it happc>n that you were willing to pay $12,000 a year 
to a mere out~>ider ?-A. I will have to refer you very ret>pectfully to that letter to J. S . 
.Evans & Co. 

Q Suppose my friend Mr. Bass had written you a letter of that kind, would you have 
paid him $12,00U ?-.A. Not unless I felt that he couid control the permit. 

Q What caused you to feel that Mr. Marsh could ?-A. BP.cause Mr. Marsh said so. 
Q. Supp9se Mr. Basl' should tell you to-day that IJe controlled that appointment therP, 

would you pay him Y Was there not something else bPhind the aFsPrtion of Marsh which 
made yuu feel that what he was saying· was true ~-A. Of conrse there was. He informed 
us that he had control of the appointment. 

Q. But yon :,:ay tl1at you knew as soon as Mr Evans got baek to the post in 18i0 that 
be had the appointment ?-A. Because Mr. Marsh tuld Mr. Knms so. I was not here when 
they made the contract. 

Q. Did Mr. Evans ever tell you that Mr. Marsh bad power to levy this $12,000 a year?-
.. .:\ ... Mr. Evans must have thought so, or be woul~ not have paid it. 

Q. Did it not come off yo•1r interest as well as Mr. Evans's 7-A. Yes, sir. 
Q. Then you must have thought so, too ?-A. I thought so. 
Q. What made you think so ?-A. I thought so from Mr. Marsh's statement that he had 

~ontrol oft be appointment. 
Q. \Vhat was there about Mr. Marsh, in his condition in life, Lis location, or his political 

connection, that made you believe his statement ?-A. I understood from him, very frankly, 
that he bad received the appointment from the Secretary ot \Var, as a personal friend. 

Q. I can understand how that could be if Mr. Matsh bad been the appointee of record, 
rbut as Mr. Evans was the appointee, what I want to g-et is why a person entirely foreign to 
:the record should have been recognized by you as such an important person, and I want to 
know upon what information you acted in so recognizing him ?-A. Mr. Marsh's statement, 
.and that I believed what he said. 

Q. What was there that eansed you to believe what be saiJ ?-A. He told us that he had 
the appointment. 

Q. Did he ever show you cert;ficate of appointment ?-A. No, sir. 
Q. Mr. Evans had that ?-A. Yes, sir. 
Q. If Mr. Evans had the appointment. am1 Mr. l\Iarsh had ttotbing but !lis say so, was 

.not Marsh exactly in the position that I would be in to-day If I should come and tell you that 
I have got control of a positiun that you really have in yonr name; and, in that ca~e, would 
you bPlieve me ?-A. 1 wonlJ not bPlieve you to-day. 

Q. Well, wh.Y did you believe 1\lr. Mar~>h five }'PlUS and a half ago in sneh an improb­
able stateml-'nt '!-A . Bt<cau&e Mr. :Marsh tol<l Mr. Evans, as I understood, that he lmd the 
.spp.oi11tment; that dtP. Secretary had given it to him as a pNsonal friend. 

Q. You woulrl not beli,..ve that from me to-day ?-A. \Yell, I don't think I would be 
Jikely to credit it just now; although I do not doubt your vemcity in the least. 

Q. Vhy did you credit it theu ?-A. I presume there was au influence on us from fear. 
"\Ve did not have nnwh time to make up our minds whether to accept or uot; and the 
very faet of om gettmg the appointn10nt was pretty good evidence that he Jid have the 
,ontr.ol. 

Q. Me. Evans having made tlte contract with hiu1 on the 8t!J of Octouer, and the ap­
iJOintment being· made on the lOth, you felt that that was actual evidence that Mr. Marsh 
.tad influence in high quarters, auJ tltat it was worth $1:!,000 a year?-A. He not only 

.had power to do it, but he did it. 
Q. You cl<m't know, tlten. what induced l\Ir. Evans, on the 8th of Oetoher, wlten Mr. 

Marsh nor anybody else had any appointment there, to Hgree to pay $l:l,OOO in order to 
l1ave the appointment made to him two days afterward ?-A. No, sir; I do not kno"·. 
He is here and can tell yuu all about it. 

Byl\lr. ROBBINS: 

Q. I understood you to say that the htet that EYHns La.J made the bargain with Mr. 
~fatsh, and the fact ot getting the appoiutment two da)S later, sati~>fied you that Mr. Marsh 
tad some control ?-A. Yes, sir; I think it would satisfy almost any one. 
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\V.'\!"HlN"Gl'O:'>', March:.::\ 18i6 • 
.Ton~ J. Frsl!lm recalleLl antl fnrther examincu. 

By the CHAIRMAN: 

Question. Has the firm of J. S. Evans & Co., post-tratkrs at Fort Sill, ewr been required 
or asked to contribute money for political purposes: if so, when, where, and how mnch '?­
A. I could not state the p:nticnlar amount, but. to the best of my ret~Oll'.lction. I think they 
have contributed. I tl1ink there was a, circular issned to poRt-traders aud to others, and 
that Mr. Evans ]Jaid the money. 

Q. Yon kept the books at Saint Lonis, did yon not?-\. There wPre nn Looks kept at 
Saint Louis; they were kept at Fort Sill. 

Q. Do you know of your own knowledge of any amount being p:tid ?-A. I think I do; 
I don't recollect. 

Q. Do yon know whether it was a designated sum that yon wPre l'NJIIired to pay for your 
post-tradership at Fort Sill ?-A. I think it was owing- to the fad of the circular lwiug i~sned 
that we thought Lest to pay it. 

Q. Do you recollect wheu that. was ?-A. I do not. 
Q. 'Vas it tl1e last presidet1tial ele . ion '? -A. I cannot gin• the datPs withont referring to 

my bN•ks. I think they would sh~w, bnt I am not SlHe; it may be charged to tbR expeDRP­
account witlwut.any explanation; if those things are not de;.;cribed yon cannot as ::Ntain. 
I don't know how it was done. All I know is that we rPceived a eircnlar. 

Q. Do you recollect where that circular came from '!-A. From Wa,hington City. 
Q. And was your remittance to any particular person in ·washington '?-.\. All 1 kuow is 

that we paid the money. .Mr. Evans knows about that better than I do. 
Q. Did he know that there was a circular ?-A. I remP.mber seeing- it. I don't ren1ember 

the name attached to it, but it was understood not only by myRelf, but by other persous, to 
be under the anspices of the Inte1ior Department-so understood by every out> that I l1eanl 
speak of it. Wl1ether it was compulsory or not I don't remember, but any ·way it was paid. 

Q. You cannot recollect the amount or the ciate ?-A. No, sir. 
Q. Was it within three or four yPars ?-A. The time that 1 f:JWak of must have beeu about 

four yPars ago. 1 don't remember the date. 
Q. Did yon ray up011 llJIHC than one oc·casio11 ?-A. I tLiuk we paid on two ocea!-ions; 

I ouly know of one. 

By Mr. Ronmxs: 
Q. Was the amount speeified that )011 were required to pay in that cirenlar f-,\. I don't 

recollect that there was any specified amount me11tioned. , 
Q. Did you understand by the mmmer in w hicb the eircu iar came to you anJ all the cir­

cumstances that it would be unsafe for you to risk not paying it f-A. 0, no; I diclu't un­
derstand that it was exactly compulsory in any \vay. 

Q. Would you have contributed if you had not been called on ?-A.. I don't thiuk I 
would. 

Q. Did the fact that you had some doubts"' hther it would not be safer ancl hettPr for you 
to contribute have some influence on you in making· the contribution ?-A. Well. I thought 
I would rather pay it. 

Q. On account of your reg-arci for the pnrpose fur which it was intended, or became yon 
wanted to be saved f1om trouble ?-A. I wanted to be safe. 

By Mr. BASS: 

Q. '\Vhich side did you contribute to ~-A . I bcliPve the republicans were iu power at 
that time. 

Q. To which side did you contribute ?-A. As the money has been paiJ within tlw last 
five years 1 yon can form a better opinion yourself. 

Q. I should think the other side would Dt>Pd contributions just as mneh. I>o you recollect 
which side yon contributed to, as a matter of fact f-A . I do not. 

Q. Yon don't know hut you contriuuted lo help Brother Clymer along ?-A. I do not; I 
am not a politician. 

Q. What are your politics ?-A. 'Yell, I have not voted for a long time. I ha,·e eschewed 
politics for some years. 

Q. 'Vhen did you last vote ?-A. I dou't remember when I did vote. 
Q. You are a voter, are yon not ?-A. I am. 
Q. '\Vhere is your voting-place ?-A. Saint Louis. 
Q. Now, what are your politics, if yon have any t 1\lost lllen in this eonutry ought to 

havc.-A. I don't know w bet her I am a very great patriot or u0t, but I thiuk in future I 
would !Wefer to vote for men and not party. 

Q. I am talking about the past.-A. vYell, in 18GO and 1861 I was a Union man in 
Kentucky, anJ at that time would have votPd for the adm inistration. I don't thiuk I have 
ever voted since then. I don't remember whether I voted for General Grant or not. 

Q. Did you kwe 1o leave Kentud'y on acronnt of yom Union seutiments ?-A. Not by 
any means. 
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By Mr. BL:H'KBURN: 

Q . Dill yon ev~?r knt)W anybody that did bave tn leave Kentucky 011 at:1~onnt of Pnion 
sentiments ?-A. There were ce1 tain portio us of Kentucky that it would have been rather 
unhealthy fur them to have been in. 

Q. Which portion of Kentucky is that ?-A. J cannot desig'nate any part1cular point. At 
one time, when Geueral tluckner was in the southern part of Kentucky. 

Q. That was during' the war '?-A. Yes, sir. 
Q. I am talking about the present.-A. 0, no, sir; that was in 18GO and 1861. 
Q. There were several ot1u thousand of us that had to leave on account of ha 'Tiug­

uifferPnt sentiments about that tiUie, were tltere not 1-A. I believe so. 

By the CITATRMAN: 

Q. \Vere you a supporter of Greeley in 1872 ?-A. I really don't know whether I have 
ever voted for a President or not. I was in the Indian Territory, where we don't vote. 

By Mr. BASS: 

Q. Don't you think it was fair that if yon could not vote yon sbonlL1 pay something· to 
help along the side yon wanted to succeed '!-A. I did contlibute. 

By the CHAfRMAN : 

Q. \Vere you in the habit of contributing m mey to tl1e side from which you di I not holu 
office ?--A. Not that I know of. 

By Mr. RoBBINS: 

Q. This eircular that came to you, do you recollect with distinctness whether it came from 
the authorities of the administration or some of them, or somebody in their name, and 
whether it was a contribution expected to be for their benefit or not f-A. 1 don't remember. 
It seems to me that there was a uame on it, the name of Harlan; was then~ such a eireula1~ 
as that ever seut out? [Langhter.] 

·\VAE<lliNGTON, Marclt 20, 18i6 . 
. JA:\IES ~\. 'l'o:\tl.lN::iON sworn and examined. 

By the CHAIRMAN: 
Question. You reside in Harrodsburgh, Ky. ?-Amwer. I do, sir. 
Q. Yon were appointed a post-trader at Camp McDowell, in Arizona Territory, on the 19th 

January, 1871.-A. About that time. 
Q. And your commission as such wa~ revoked the 25th of November, 1872. Please state 

to us who appointed you to that position.-A. General Belknap, the Secretary of ·war at 
that time. 

Q. Did you go to the post 7-A. I did. 
Q. And were \mgaged in business there ?-A. I wa~. 
Q. \Vho ·was your partner ?-A. My brother, who is now living, fun1i~hed me the capital. 
Q. What is his name ?-A. Dr. Wiiliam Tomlinson. 
Q. vVas he a partner with you ?-A. He ·was. 
Q. \Vas there any other person engaged with you in business? -A. There was not. 
Q. How many companies were the1e at Camp McDowell ?-A. When I went out there, 

there was only one company. 
Q. During your stay there, was it increased ?-A. Part of the time it was. 
Q. What were your reasons for resig11ing ?-A. \Veil, sir, it was a small post; I did not 

see that I could mal<e much out of it. My health was bad, and the climate did not agrEe 
with me. 

Q. \Vho was your successor there ?-A .• John Smith. 
Q. Who had l1im appointed '?-A. The Secretary of War. 
Q. Ou your recommendaLion ?-A. On mine auu Mr. McCormick's, and others. Mr. Mc­

Cormick was then the Delegate from tllat Territory. I think he hau the indorsement of all 
the prominent men of Arizona. 

Q. Do you know who were· subsequently appointed to that post ?-A. I do not. 
Q. John Smith was appointed November 26, 1872, and resigned February 17, JR75.-A~ 

I had my younger brother, since deceased, with me at the time. Dr. vVilliam Tomlinson 
was my only partner. I have seen from the papers that I had been in the rebel army. I 
wish to contradict those stories. I wa:; in the Federal Army. My petition to the Secretary 
of War was signed and indorsed by a great many of tbe best and moat prominent republi­
cans of Kentucky, and I have never voted anything else but the republican ticket since I 
have had a vote at all. I have always been a stroug republican. 

Q. You are the brother-in-law of the Secretary of \Var ?-A. I am, sir. 
Ci. Were you cv<>r interested in any other post-tradership ?-A. I was not, sir. 
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Q. Had yon ever any connection with a man named Pitts, of Cincinnati ?-A. I uever 
bad. I do not know the geJJtleman. Never saw him in my life. 

Q. Had your brother, deceased, an interest in any post-tradership that you know of? -A. 
l: do not know. 

Q. Was he interested at Fort Rice ?-A. I could not tell you for certain anything about 
it. My other brother was his executor; he can inform you on those points. 

Q. Do you know J. M. Hedrick of Iowa ?-A. I do not know him, never beard his n~me. 
I wish to correct a part of my testimony. I said that my younger brother was not a partner 
'Of mine. I had promised him if we made anything from the post, that I would give him a 
·certain interest; but he had no control or voice in the business at all; but I told him that in 
the event of being successful, I would give him a certain interest. He went there as my 
clerk. 

Q. What was the value of the post to you ?-A. It was a very small and remote post, and 
difficult of access. I did not see that I had any prospect of making much there, and there­
fore resigned. The post was worth very little money; so little that I did not eonnt it worth 
anything. \Vhat money I made in Arizona, I made in outside contracts. I had several con­
tracts under Colonel Head for furnishing grain, &c. I had contracts to haul the grain for 
him. 

Q. How long did you remain in that Territory after you resigned in 1872 ?-A. I could 
not tell you exactly how long. A very short time. 

Q. You returned to Kentncl'y immediately 7-A. I did, sir. 
Q. And have resided there ever since f-A. Yes, sir. 
Q. \Vas this the only post in which you were interested in any ·way ?-A. The only post 

1n which I have ever been directly or indirectly interPsted. 
Q. When Mr. Smith came in, he bought your stock, I suppose ?-A. Yes, sir. Mr. Smith 

was well known to Mr. Me.Cormick, and I think be first wrote to Mr. McCormick before he 
wrote to the Secretary of vVar. 

Q. You don't know of your younger brother being interestl'd.in a post 1-A. I could not 
tell you. \Ve were separated a great deal. I was living in the country, and I don't think I 
saw him but once from the time we septtrated until he came bark to my brother's, where he 
was so sick that he could not talk about his affairs. 

Q. What was his age when be died 1-A. Thirty-two, I think. 
Q. You know nothing of his having an interest in Fort Ril'e ?-A. I do not. I am not 

certain that I know anything about it at all. I may have heard that be was intere~ted there, 
but I don't know even that. His name was John A. Tomlinson. 

Q. Did you pay any one anything at all for th l~ vrivilege of the post-traderslJip tltere ?­
A. I did not, sir. 

Q. Directly or indirectly?-A. Never, Jirect.ly nor indirectly. I bought the stock of goods 
and the building of the gentleman wh m I succeeded. 

Q. And yon sold to your successor ?-A. I did. 
Q. He paid no one that you know off-A. No, sir. I am very certain that he paid no one. 
Q. He paid you no more than the fair mark<:>t-va.lue of your goods and building ?-A. No, 

sir; nothing more. 
Q. Is there anything that yPu know, from your residPnce out there, with regard to these 

post-traderships ~-A. No, sir. I lmow very little about them. I was at only two posts 
vhile I was iu the Territory. 

\YASIH~GTON, Murch ~I, WiG. 
Jou~ S. E\·A~S sworn a11d examined. 

By the CHAIRMAN : 

Question. 'Vhere do you reside ?-Answer. My late residence \vas Fort Sill, Indian Ter­
ritory. I have resided there since I 869. 

Q. From lt5G9 up to October 10, 1870, were you the sntler at that place ~-A. I was first 
at Fort Gibson and then at Fort Arbuckle. 1 was trader at Fort Sill from the time the post 
was established, which was in l:-l69, I think .. 

Q. \Vere you then what was known as a sutler under the old law, or a post-trader ?-A. 
I think I was probably a sutler. I diu not exactly unuer::;taod my status, so far as that was 
concern<:>d. 

Q. In June, 1870, an act of Congress was passed giving the appointment of post-traders 
to the Secretary of War. You visited vVashington some time during the summer of that 
year for the purpose of procuring an appointment. Will you be ki nd fmoug-h to state what 
recommendations you took with you and what information yon had, and ·what occurred 
while you were here at Washington on that business ?-A. I at that time hPld an appoint­
ment from General Sheridan as trader at :F'ort Sill, by the r<:>commendation of the officers 
there. There were at that time three traders on that reservation, myself among the number. 
I received the unanimous recommendation of the offi~ers of that post and that of General 
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Grierson in a personal letter, if I recollP.ct right. The whole of the papers, I presume, are 
now on file in the War Office. With those papers I came to Washington. The law had 
not yet passed Congress, and I remained here until it had passed, and then the Secretat'Y of 
War immediately left the city, at least I was so informed. and I remained here and in the 
vicinity until his return. I cannot say when he returned. I think it was probably in 
August or in September. He took a pleasure-trip into Iowa. 

Q. It was prior to the date of a contract which you made on that subject ?-A. Yes, sir; 
prior to that date. 

Q. What efforts did you make here with the Secretary of ·war to get that appointment ~ · 
Detail particularly everything you did, and the names of the persons in connection with 
whom you did it.-A. I had an introduction to the Secretary of War through General Rice 
of this city. The Secretary of War then informed me that he had promised, or had already 
given this post of Fort Rill to a friend 0f his. I inquired of him and found that this gentleman's 
name wlls Mt·. Marsh-C. P. Marsh, of New York. I iaicl the facts of iny ~itnation before 
the Secretary of v\T ar aud ealled his attention to my credential:;; he stated that there were a 
great mtmber of applicants, that he did not know any of them personally or anything about 
them. I think he told me that he had looked at my papers but that he bad promised a po­
sition to Mr. Marsh, as a friend, I think be said, aud that be bad sP.lected this post. I told 
Secretary Belknap the situation in which I was placed; that myself and partners had every­
thing we had on earth involved in business there; that we Lad gone to a great deal of ex­
pense in putting up buildings. and I represented the grievance we sustained in not getting 
the position, and askPd him if he thought there wnuld be any possibility of my m!tking an 
arrangement with this geutlemau, a copartnership or anything of the kind. He tolu me he 
was not prepared to tell me anything about it; that Marsh would be in the city the next 
evening, and I could investigate and arrange the matter with him. I met .Mr. Marsh the 
next day or the day following, probably. I told him the position iu which I was placed and 
attempted to make terms with him. l told him we had everything involved there, all our 
capital, besides having obligations hanging over our heads to a c•msideml:lle amount and 
that being ousted there would necessitate our leaving the country; that we were four or five 
hundred miles away from the States, on the border, and we had no permission to sell our 
goods there, and they were not adapted to sell anywhere else; and I proposeu to sell ont to 
him-b~cause we were disposed to llo that, both my partner and myself; we would havo 
sold out if we could have done so without lflss, or even at a reagonable sacritice . .1\fr. Marsh 
said he would prefer selling the positiOn, or selling his right to the position . I think his 
first proposition to me was $~0,000 a year: 1 would not be positive, but that is my impres­
sion. This proposition I would not listen to. I told him it was absurd and out of the qnes­
tion to talk about, and after an hour or probably two hours' conversation over the matter, 
be told me that he would let me have the position for $15,0UO a year. I am not prepared to 
s \Y whether I accepted that proposition or not; I do not think I did; at all events, we went 
to New York together that evening. In the mean time I saw some statements iu the papers 
about the removal of troops from the post, and the next morning I called upon him again, 
and tlte very best bargain I could get from him was at the rate of $li,OOO a year. Those 
terms I was forced to accept, as we had no alternative whatever. 

Q. How was it to be paid ?-A. In quarterly installments, in advance. 
Q. Did you enter into an agreement on thatsubject '?-A. I did; of which I have a copy 

in my pocket at present. 
Q. It is the same agreement that has been published '!-.A.. Yes, sir; exactly. 
Q. You Ray that tlle Secretary of War told you that .Mr. Marsh would be in this city­

the city-the next evening '?-A. Yes, sir. 
Q. AnJ that yon sllould see him on the subject ?-A. That l might see him on the sub­

ject. 
Q. He told you that he ltlld promised to appoint him there ?-A. That he had promised 

him the position, or that be bad promised him a positio.n, and that he had selected this post. 
That is my impression. 

Q. You say you did see Mr. Marsh the next evening; whero was that ?-A. At the Metro-
politan Hotel, where I was stopping. 

Q. Had you ever met him before '{-A. I Lad not. 
Q. Who introduced you to him f -A. He introduced himself at my hotel. 
Q. Did be seem to know that you were looking for him ~-A. He did, sir. 
Q. Did he introduce the subject of conversation to you ·?-A. Well, it appeared to be. un­

derstood on his part what he was there for. I don't remember whether I first introduced it; 
probably I did. 

Q. Then this conversation that you have detailed, to.o.k plaGe that evening and during the 
next day ~-A. Yes, sir. 

Q. That night you ·went to New York in the cars together ·-A. Xes, sir; and the con­
tract was cousummated the following Jay. 

Q, The following day after you had agreed upon the $12,000 payable quarterly in ad­
vauce yon rednced the agreement to writing; who di,d. that 7-A. Mr. Marsh and his law-. 
yer. 

Q. Yon we11t together to a Jaw.) er ?-A. Yes, s.it;. 
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Q. No"·, you say that while you werP there as post-trader, or s11tler, under General 
Sheridan's appointment, there were three others doing business ~-A.. Yes, sir. 

Q. Was your ability to pay tbe $12,000 stipulated for predicated upon the agreement by 
Mr. Marsh that if you paid him that aud gl>t that :1ppointment from him on those terms, 
those other persons should be stopped from trarling ~-A.. That was the understanding; that 
there should be but one trader at this and all other posts. 

Q. Would you have paid him $12,000 if that bad not been agreed?-A. I should, sir, if 
I could have done no better. 

Q. If there had been more than one there ?-A. If there had been a dozen there I should 
bave paid it. 

Q. Why ?-A. It was a necessity. I had everything that I had on earth involved there, 
and there was an opportunity for me to gel out without serious loss, if I could stay at the 
post. 

Q. After you received the appointment, were the other post-traders closed out ?-A. The 
order came there that all traders but the one, myself, should be removed from the reserva­
tion. 

Q. Then, after you agreed upon these terms with Marsh, you became the sole traders?-
A. Yes, su; with the exception of au Indian trader two mile.; from me. 

Q. 'Vhere did that order come from ?-A. From the Secretary of War, I presume. 
Q. At any rate, they were closed out ~-A. They were. 
Q. How long did you pay Mr. Marsh at the rate of$12,000 a year quarterly in aJvan(•e? 

-A. I can best answer that by presenting a statemPnt of the whole thing iu detail. The 
original payment was $~,000, in Nuvember, 1870; this account does not state the date ex­
actly, but it was paid previous to that. 

Q. Did you actually pay that about the time you made the agreement or shortly after? 
-A. My recollection is, that I held a grace of thirty clays on the first payment. This 
$3,000 probably was paid before I returned West. Ijudg·e<l it was, because I charged it on my 
cash-account. I gave a note on the 1st of March-I don't e-xactly understanil this statement 
myself--for $3,000, and another June 5, $:l,OOO. Those were March and June, 1871. July 4, 
this account is charged with a check by Col. A. F. Rockwell of the Quartermaster's Depart­
ment of the Arm_y, $;)0,000. Again, I paid personally, the following November, $:3,000 to Mr. 
Marsh in New York. In January, 1872, there is an entry of $3,000 more having· been paid 
by check of E. Fenlon & Co. On June 8 of the same year, 187~, $3,000. These were all pay­
ments in advance. November 23, (from October to April,) $3,000. June 15, 1873, through 
Carney, GarrPtt & Co., of Saint Louis, $:~,000 more. In October, 1873, a number of checl{S 
aggrrgating $1,000. Afterward, on November 15, $500; and on the 26th of November, anoth­
er draft of the Quartermaster's Department, $2,000. I do not now exactly understand how 
these entries occurred in that way. These were made by my book-keeper. 

By Mr. ROllBINS : 

Q. That. amounts to a little more than $3,000 for that payment ?-A. Yes. sir; it soap­
pears. March :-30, 1874, I have him charged again with $2,000; .April 15, of the same year, 
$838.83; .April ~0, $161.17 ; Sept3mber :t9, 1b74, $3,000 more in numerous small checks ; 
May 18, 1875, $884.67; June 1~, I paid to him, personally, $2,000; in July, $ 115.36. I 
think that was to make up the balance. November 11, ltl75, he was remitted $1 ,441.72, and 
November 30, 1875, $1,f>75.25. All these sums making an agTegate of $1~,5 17.0<!. 

Q. Then you paid at the rate of $3,000 a quarter for two years ?-A. I never have exam­
ined clcsely. I think it was in the neighborhood of two years. [The written statement 
referred to by the witness in the foregoing testimony was put in evidence and marked "Ex­
hibit A."] 

Q. During the spring of 1872 there was a change in your terms from $12,000 a year to 
$6,000 a year; be kind enough to state all the facts regarding that change, as you know 
them.--A. I cannot give the facts. My partner consummated that arrangement himself. 
He was here at the time, and I knew nothing of it until it was done. We had consulted 
about the matter over and over again, and had seen the necessity of c.alling for a reduction 
()f tlH~ bonus we were paying, as our business did not justify us in paying it. 

Q. 'Vas this contract you bad with Marsh publicly known at Fort Sill ?-A. Immediately 
Dn my return to Fort Sill, or before I returned, I made this known to some few friends ; 
there is one gentleman here in the city who knew it. I did not speak of it publicly. On 
my return to Fort Sill I laid the facts before G•meral Grierson, then commanding the post, 
and I am confident I showed him my agreement with Marsh; I also showed it to one or two 
other officers; Captain \Valsh, now deceased, and Captain Pratt, I believe. 

Q. Was there auy attempt to conceal the fact at the post 1-A. Not that I <Lm aware of; 
but, as I say, I did not bruit it abroad, 

Q. In February, 1"~72, about a year ancl a half afterward, there was a publicatiJn of these 
facts in the New York Herald '?-A. The New York Tribune, I think. 

Q. After that publication here was an order issued by the Secretary of \VM re rr1iring all 
post-tradrrs to go to their posts ?-A. There was sueh an order is:;ued about that time; I 
cannot remember tl1e date. 

(~. Had you at any Lime any conYersr.tion with tJc ~ecrctary of War rPgardiug tbis ap-
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pointment other than that which yon ltave already detailed-any couver:;ation or co·umuni­
cation with him 7-A. I had not. 

Q. Had any person for you f-A. I am not aware that any ont: had. I think I can 
safely say that uo such thing occurred. 

Q. Did yon ever complain to the Secretary of War of these arrangements ?-A. I ditl 
not. 

Q. Was there any trouble ever excited down there at the post betwPen yon and the 
officers, or other persons with regard to these facts r-A. There never was. There ha'l 
always been good feeling on the part of every officer at the post, so far as I know, toward 
me. This arrangement became known and was talked of generally throughout the posts, 
and they considered it a great outrage that this bonus should be charged, and that I was 
selling goods at high prices. 

Q. \Vas there an effort made on your part, after this aff,tir came out, to suppress the fact 
that you had this agreement with Marsh ?-A. There was not that I know of. There was 
not on my part, nor on the part of others, that I know of. In representing these facts to 
General Urierson at the time, I told him that I thought the publicity of these facts would 
result in my privilege being annulled. I think I told him that. 

Q. Did you ever have, subsequent to your visit to Washington, at the time the agree­
ment was made, any communication with Mr . .Marsh in reference to this matter either per­
sonally or by letter ?-A. In reference to the publicity of this matter ! 

Q. Yes, sir ?-A. I think I did. I talkel1 the matter over with him. I don't rcmembrr 
any written eommuuications. 

Q. \Vhat occurred when you talked that matter over with him ?-A. I think he ask('d me 
how these facts came out; I did not tell him that I had repeated them. I told him, probably, 
that I had made a confidant of the post commander, but I \\'on't say that I did that. I 
<lid not ·wish him to understand that [bad made them public, because I was tllen in the 
same position as when I obtained the permit from Marsh. 

Q. What did he say would be the result of the publicity of these facts with reference to 
yourseln-A. I do not think he made any threats of our removal. I think he dPplored the 
idea of the facts being known. I cannot give the exact conversation. 

Q. Did he at any time threaten for any cause whatever to remove you frolll that post­
tradership? -A. I cannot say that he did. 

Q. Can you say that he did not?-.\. I tlnnk not. I tltink I lta,·e here a eopy sent to 
me of a lettPr written to my partner. 

The CHAinMAN. Read that letter. 
The Wt'fNESS. [Reading:] 

"S77 BROADWAY, N.Y., 0ctober21, 1;::7:3. 
"S. EVA:\S, Esq.: 
"MY DEAR SIR: I received from your firm several checks on Kansas, amounting iu all 

to $1,000; $500 of which is a draft on Northup & Chick, of this city, who failed weeks ago, 
and which draft I return by this mail. This failure must have been known at l!'ort t)i\l be­
fore the J I th of October. 'r herewith annex copy of letter sent yonr firm to-day : 

"'OCTOBER 21, 1 7:3. 
"'Messrs. J. S. EVANS&. Co.: 

"'DEAR Sms: Yours of the 11th instant with inclosures is duly at hand. I herewith re­
turn the drafts on Northup & Chick,as they failed ~ome weeks ago. The other drafts I have 
in the case, sent forward for collection, and when paid, I will credit you with proceeds. In 
future, I shall not accept such payments, but exchange only on Saint Louis or New York. 
Neither shall I await your conveuience about payments. The $2,500 now due, in the event 
Qf your other inclosures being paid, you will send to me by return mail, or you will find 
yourselves in a good deal of trouble before long. 

"'Your very obedient servn.nt, 
"'C. P. MAHSH.' 

"Mr. Fisher may put his house in order if be does uot choose to live up to this contract; 
so much is certam. 

"C. P.M." 

Tho WITNESS. I will explain that these remittances were made bJ Mr. Fisher, my part­
ner, in my absence. 

Q. Have you any other letters from Marsh ?-A. No, sir; I have not. 
Q. Your contract with C. P. Marsh was made on the Sth of October, 1870; you were ap­

pointed post-trader at Fort Si:l two days thereafter, to wit, on the 1Oth of October, 1870; 
how does it happen that this eommission as post-trader was issued to you-who had it done~­
A. Mr. Marsh. That is my understanding-that he had the commission made out in my name. 
[Witness produces the commission.] 

Q. From whom did yon receive this commission ?-A. It was transmitted to me by Marsh. 
I think I have the letter of trausmittal here now. [Produces letter.j 
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The commission and letter were read in evidence, as follows: 
"WAR DEPARTMKST, 

'' Washington City, October 10, 1870. 
"SIR: Under the provisions of section 22 of the act of July 15, 1870, you are hereby ap­

pointed a post-trader at Fort Sill, Indian Territ·H·y, and will be required to assume your du · 
ties as such within ninety days from the date of t.his appointment. 

''You will please report to this Department, through the Adjutant-General's Office, your 
acceptance or non-acceptance of this appointment. 

"WM. W. BELKNAP, 
"Secretary of War. 

''JNO. S. EVANS, Esq., 
"Care C. 1'. Marsh, Esq. 51 West 35th street, New York City." 

"887 & 889 BROADWAY, N.Y., October 1!5~ 1~70'. 
"MY DEAR SIR: I herewith inclose the appointment as agreed. You had better send 

your letter accepting the appointment to me, a11d I will forward it to \Vashingtou. Please 
aclmowh·clge receipt. I telt:>graph you this day. 

"Yours, very truly, 
"C. P. MARSH. 

,, J. s. EVANS." 

Q. Did you send the notification of your acceptance tu ·washington ?-A. I don't know 
whether I sent it through Mr. Marsh, or direct to Washington, 

Q. What is your impression about it ~-A. Tbat I sent it through Marsh. 
Q. Why was it that when you met Mr. Marsh here you were williug to pay to Caleb P. 

Marsh rather than to any person else this bonus of $12,000 a year ?-A. Rather than any­
body el:-;e ~ 

Q Yes.-A. I had no preference to pay it to any one. I paid it as a matter of necessity. 
Q. Was it because you understood from the Secretary of War that Mr. .Marsh could deal 

with this appointment as be pleased f-A; Not particularly so. I understood frum the Sec­
retary of War that Marsh had been promised, or had, the appointment. 

Q. Bnt the reeord proves that he never had the appointnrent ?-A. I so understood it at 
the time. The Secretary of War told me that he had either given him the position or prom­
ised it to him-that he bad selected this post. I then inquired of the Secretary of War 
whether he thought I could make any arrangement with this gentleman regarding this busi­
ness; my idea was to make an arrangement to conduct the business with him, or to sell out 
to him, or to g-ive him a portion of the profits. 

Q. Was General Rice prt>sent at that interview with the Secre~my ?-A. Nu, sir; he had· 
introduc ... d llle to the Secretary of War. 

Q. When did you first know him ?-A. I met him first at that time in this city. 
Q. Why did you gv to General Rice ?-A. I was recommended by a friend of mine in the· 

city. 
Q. Did he introduce yon to Mr.Rieef-·A. He diu. 
Q. What was the n:-tme of that gentleman ?-A. Mr. Cho1lar. I had known him as agent 

of the Choctaw and Chickasaw Ir:dians in the Indian Territory. 
Q. Why did he introduce you to General Rice ?-A. I was detailing to him my circum­

stant·es, in faet he knew bow I was placed, and I asked if he knew any one from whom I 
could get an in trod netion to the Secretary of \Var, (I had no influence here, political or· 
otherwise; l rested my claims entirely on the papers I held from the officers at the post;) 
and he Haid that he knew General Rice to be a personal friend of the Secretary of War, and 
he would introduce me to him, and he thoug·ht that in that way I could get an introduction 
to the Secr·etary of \Var, anJ through General Rice I was introduced. 

Q. Did Gm.eral Rice volunteer to do that for you ?-A. He did; I consnltt>J him in the· 
capacity of a lawyer. 

Q. Did yon pay him a fee ?-A. I diu; but not at that time. 
Q. What did you pay him ?-A. $1,000 subsequently. 
Q. 'i\That for ?-A. Merely for introducing me. 
Q. That is all he did for you f-A. That is all he did. He wanted $I ,GOO, bnt I thought 

$1,000 would do. 
Q. When did you pay him this money ?-A. It was some time afterward. I contested 

the charge, or rather protested against it, and there was some communication passed be­
twt>en u;;. 

Q. Did Generctl Rice ever state to yon what infl.ueuce he had with the Secretary of \\Tar?­
A. He did not He did not make any pretensions to having any infl.npnce at all. 

Q. Merely charged yon $1,500 for an introduction ?-A. My recollecti·on is that that was 
the pril'e that he wished to charge me, but we compromised on $1,000; my books show 
that I paiJ him $l,li0U; I don't rememuer the details. 

Q. Yon paid tbat for the introdn~tion ·?-A. Yes, sir; his service~;- a.mounted, t.o nothing· 
more. I remitted it from .Fort Sill. 
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Q. Did you pay any other person here in connection with the matter?-~\. No, sir; I 
don't recollect that I paid any other. 

Q. Were you at Keokuk, Iowa, in August, 1870 7-A. I was. 
Q. By whose advice did you go up there ?-A. Colonel Peck's. 
Q. What was the object ?-A. I went there to see the Secretary of War. 
Q. Did you meet him there ~-A. I did; I was introduced to him. 
Q. Did you talk to him about Fort Sill at that interview ~-A. I don't recollect that I 

broaehed the subject, except that I was an applicant for the tradership ; I don't think my 
interview lasted a minute ; the Secretary notified me that he should not do anything about 
this matter of the appointment of traders until he returned to Washington. 

Q. Did he tell yon then that he had promised this post to Mr. Marsh ?-A. He did not. 
Q. Your subsequent interview with him was shortly before the appointment was made?­

.A. Yes, sir; my idea in getting the introduction to the Secretary of War here was, that I 
understood there had been twenty or thirty applicants for this position, and that it was neces­
sary to get an introduction, because I did not suppose he would recognize me or know me 
as an applicant for the position. 

Q. If you had received the appointment directly from the Secretary of War, and had not 
made this agreement with Caleb P. MBJsh, would not another man, by the name of Dent, 
have received an appointment likewise ?-A. I don't know that he would; that is my im­
pression, that he would have received an appointment. 

Q. Didn't you believe that he would ?-A. I did, sit. 
Q. What Dent was that ?-.A. Mr. John C. Dent, who then held an ·appointment at the 

post, although not trading there personally. A man named Walker was trading under his 
license. 

Q. But your impression was that if you got it from Mr. Marsh, neither Dent nor anybo<ly 
else would be allowed to trade there ?-A. That was my impression. 

Q. Was it the agreement ?-A. It was fully understood before I hltd this introduction to 
the Secretary of War that there would be but one trader appointed at each post. That was 
my infcrmation; I could not say what was the exact foundation I had for it. 

Q. Was the agreement between you and Mr. Marsh that if you paid him this sum the 
appointment was to be transferred to you, as it was, and that you alone were to be trader 
there, and that the two other traders were to be ordered off the reservation ?-A. 'l'hat was 
the understanding. Mr. Marsh told me that there would be but one appointed at each post, 
and all other traders would be removed ; and that order was received at the post immediately 
afterward. 

Q. So one inducement for your paying Mr. Marsh $12,000 a year was that through his in­
fluence you would be protected at Fort Sill ?-A. It was. I could not have remained there 
and made money unless I had that protection. 

Q. How was he to protect you-by what influence ?-A. That I don't know. I suppose 
through his being the appointed trader at the post, and the idea of there being only one 
there, and through his influence with the Secretary of War. 

Q. You were to be protected from all opposition ?-A. All opposition on the military res-
ervation. 

Q. And you were thus protected ?-A. I was. 
Q. And have been up to this time ?-A. I have. 
Q. And that through the influence of Mr. Marsh ?-A. Through the influence of Mr~ 

Marsh. I have only been protected, however, as others have been. There ha'J been only 
one trader at any post in the country, so far as I know. But I have been the only trader at 
that post. 

Q. What were the gross profits of your concern there a year ?-A. Do you mean our­
whole business-our outside operations 1 

Q. No; I mean arising from your operations as post-trader.-A. I could not give you any 
exact information regarding that. I think I can safely say that our military business 
would not have paid us over five thousand dollars after paying this bonus. 

Q. That is, after you bad paid the bonus it would have left you no profits ?-A. I think 
it would not have exceeded four or five thousand dollars a year. 

Q. You were willing to pay this, then, for those advantages ?-A. Well, it did not give us 
any preference over other contractors; it gave the advantage of being there on the reserva· 
tion engaged in business. 

Q. What other business did you engage in 7-A. Contracting with the Government for 
supplies of all kinds. 

Q. And beef ?-A. Well, very seldom; there is no money in beef. 
Q. Wood ?-A. Wood and grain and flour; all those things, however, were open to com­

petition. It really gave us no advantage except the advantage of being on the reservation 
and doing business there, so that we sold more or less goods outside through that fact. 

Q. And it was really to retain those advantages that you submitted 1-A. It was to save 
ourselves from immense loss on merchandise and buildings. Our buildings at that time did 
not belong to us at all. The way we understood it was, that we could not hold the buildings on 
the reservation except as regular post-traders, and thai we were not allowed to sell the build-

j ngs. Since then, a post-trader can sell to his successor. It never would have paidj us to 
H. Mis. 184:-6 
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remove our buildings 400 or 500 miles, and the merchand:se \Vas brought there for the soldiers' 
use, and it was almost valueless off the reservation. 

Q. When was the agreement between you and Mr. Marsh made lmown first to the Sec­
retary of War f-A. I don't know that it was known to him. I did no~ know until 
recently that it was known to him, until this exposure in the New York Tribune, in 1872. I 
find recently that there was a letter sent from the commanding officer of the post represent­
ing the facts of my paying this bonus, and the grievance of the garrison. That was a let­
ter by General Grierson. I think it was dated February 28, ll::l72. 

Q. General Grierson wrote directly to the Secretary of War, informing him of this con­
tract between you and Mr. Marsh ?-A. Yes, sir. The first I knew of it, my attention was 
called to it in the post-records. It was in answer to a letter from the Department; the 
whole thing is published in the New York World of last Sunday. It was stated that all 
these facts had been presented before your committee. 

The CHAlR!\1AN. That was incorrect. 
Q. You saw the letter ?-A. I did not see the letter, but my attention was ca1led to it and 

the dates given, and this letter published in the "\Vorld of last Sunday is the one referred 
to by the post-commander. 

Q. Then the Secretary must have known of this matter as early as February, 1872 ?--A. It 
was published in the New York Tribune about that time, and this publication represents 
that the Adjutant-General presented this letter before you. 

Q. He did not. Probably it is before another committee. Have yon been removed from 
that place ?-A. I have sir. I have been remove<l, but I was re-elected on the order that 
came for the election of a trader. 

Q. Ry the post-council ?-A. Yes, sir. 
Q. "\Vas there any opposition to you ~-A. None, sir; I have a copy of the proceedings in 

my pocket. 
Q. You were their unanimous choice to be retained as post-trader ?-A. Yes, sir. 

By Mr. ROBBJNS : 

Q. Did you have any communication with the Secretary of War at all, or did you come 
and see him after being in New Y6rk with Mr. Marsh on tbat occasion ~-A. I did not, sir; 
I never had any further conversation whatever with the Secretary of War on the subject: 
neYer but the one I have stated, w bich was very brief. 

Q. He recommended you to see .Mr . .Marsh ?-A. He did not recommend me to see him. 
He said I could see him. 

Q. He called your attention to the fact that Marsh would be here ?-A. Well, I asked him 
for advice. I told him how I was situated, and asked him if he thought there was a possi­
bility of making any arrangement with this gentleman. I aske<l where he resided, and he 
told me where be lived in New Y01k City, aud would be in this city the next day. 

Q. Did he send for Mr. Marsh ?-A. I don't know that he did; 1 have no recollection on 
the sul-ject. 

Q. 1'ou bad no c:>mmunication with him any way about the issuing of the certificate of 
appointment ~-A. I bad not. The only communication I ever had with the Secretary cf 
War afterward, was in relation to a report that I had shipped $50,000 worth of liquor there; 
and I called to see him about it. 

Q. In tltat list of your payments in the fall of 18i3, in running up the items you made 
the payment then to be $3,500 for one quarter. Does not the letter of Mr. Marsh explain 
that he reJected one of those $500 drafts '!-A. Yes, sir; we bad charged him up with that 
amount, and I think I afterward remitted him to cover that deficiency, so that makes it 
$3,000. It has been published through the papers here, I notice, that I reported to this man 
Robinson, who has left the Army, that I paid the Secretary of War $15,000, and subse­
quently smaller amounts, and that the firm of Dent & Co. were conspirators, (I don't know 
whom be alludes to except it is John C. Dent, who had the appointment at that time,) 
tb11t they connived some way at the matter betweei1 myself and the Secretary of War. I 
wish to state that there is no foundation whatever for the report; that I never mentioned 
Mr. Dent's name in any way, shape, or form in connection with my affairs. I did once 
intend to form an arrangement with Mr. Dent, and I got a letter of introduction to him, but 
I never presented it. My idea was to form an arrangement at the post with him. 

Q. Is that Mr. J. C. Dent a brother-in-law of the President's ~-A. I presume he is, sir; 
I so understoo:l; but I haYe never met him. 

Q. There is 1 o truth in that ?-A. No truth at all, and I never so stated to any one on 
earth. 

Q You never paid anything to the Secretary of War1-A. I never paid him a cent, nor 
had I any idea that he ever got a cent. 

Q. You had no intimation from Mr. Marsh that he was paying him any of that money 1 
-A. None in the world. I considered it a business transaction between Mr. Marsh and 
myself; it was rather a serious one for us. We had no desire to pay any such amount 
of money. \Ve would much rather have sold out our interests, but we accepted the 
situation because it was the best we could do. 

Q. You have intimated that you had to ask high prices ?-A. It has been represented in the 
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public papers throughout the country, that I was a Shylock and a robber, and I wish to say 
very emphatically that I never raised the price of my goods orie-tenth part of a cent. On 
the contrary, I am selling a good deal lower, and prior to the explosion I was selling goods 
25 per ceut. less, than at the date when this thing occurred. There was no objection to my 
prices, but the idea that I had a monopoly, and if I could have sold goods at Saint Louis 
prices there would have been that feeling. It was only the advantage that we took of the 
opportunities there that enabled us to pay this bonus at all. \Ve were isolated, five hundred 
miles away from the States, and I had paid $12 a hundred fur shipping freight part of the 
time, and, up to the time that the railroad came, I did not pay less than $7. You cannot do 
a .systematic business there. The waste and extravagance on a business of that kind would 
be a nice profit on a business anywhere in the States where a mau c.ould conduct it in a sys­
tematic, business-like waY. 

By Mr. BLACKBTJRN: 

Q. From the number of troops generally stationed at that post during the continuance of 
the contract between Mr. Marsh and yourself, from the fall of 11:370 down to this time, can yon 
form any general idea as to what percentage of reduction to the soldiers per man you could 
have made upon the sale of your goods and still receive the same profits which you did, had 
it not been for this bonus which you were paying '?-A. Taking the military trade separate 
from the other, I should think 20 or 25 per cent. on the sales to the soldiers proper. The 
trade with the soldiers bas been really a small item. Our sales probably to the soldiers would 
amount to $50,000 or $75,000 a year. They were building a post at the time this was done, 
and we had invested, or had obligations over us, probably from $100,000 to $llO,OlJO at the 
time the change was made in the mode of appointments. 

Q, I understand you to say, so far as the soldiers' trade is concerned, that but for this 
bonus which you had to pay, your prices might have been reduced 20 or 25 per cent., and 
you still have made as mnch money as you did 1-A. I think so, on a hasty calculation. 

By Mr. ROBBINS: 

Q. I understand you to say that the sales to the soldiers were how much ?-A. I said 
$75,000 a year, but I think that would be in excess of it. 

Q. You say that was, nevertheless, rather a small item of your business ?-A. "\\r ell, I say 
in connection with contracts ; I mean the profits considered. 

By Mr. BAss: 

Q. Did you make any variation in your prices to soldiers when you maue the contract f­
A. I did not, sir, although it is so stated, and General Grierson appears to be under that im­
pression, but I never did. On the contrary, I am confident that from that time I sold a 
good many things even cheaper, because I knew the feeling. General Grierson was very 
much enraged when he heard of this thing. I think General Belknap told me himself that 
my credentials were in every ·way satisfactory, so that shows that there. was no feeling against 
me prior to this time, and I do think it was imagination to a great extent. I would far 
rather have remained there even with competition. We had three-fourths of the traue 
before this change was made. 

Q. Did I not understand you to say that except for this contract with Mr. Marsh you 
would have sold 20 per cent. cheaper to the soldiers '?-A. I say that I could have sold. 

Q. But not that you would have sold ?-A. The officers had the privilege of making my 
prices. 

Q. \Vhat I want to get at is whether this benefit, if you had not made the contract with 
Marsh, would have goue to you or to the soldiers ?-A. Well, I was doing business there, 
and I should have kept my prices until they were reduced. 

Q. \Vere your prices fixed by the council of administration ?-A. They were for certain 
articles ; the council of administration only set the prices upon such articles as are con­
sidered for soldiers' use. 

Q. They did not fix your prices for outside trade ?-A. No, sir. 
Q. But as to the articles sold to soldiers they fix the prices and you sell at those prices ? -

A. Yes, sir. 
Q. Did you ever knowingly or voluntarily oversell those prices ?-A. I did not; they 

were perfectly satisfactory ; their prices were liberal. 
Q. Who constituted your council of administration ?-A. The three ranking officers of 

the post. 
Q. They looked at your invoices ?-A. They did, sir. 
Q. I understand that the price-list fixed by the council of administration, you are re­

quired to keep posted in your store, so that the soldiers cn.n see just bow much you are en­
titled to charge ·?-A. Yes, sir; it is kept there ; we have bad no trouble with the soldiers. 

Q. How many soldiers were ordinarily stationed at Fort Sill ?-A. \Veil, they are changed 
from time to time; we have from 200 to 600 or 700, at this time ; we have seven companies 
<>f cavalry, and, I think, three companies of infantry, but the infantry companies are quite 
1·educed ; probably at the time I made this change we had six or seven hu::~.dred meu, all 
told. 

Q. I want to ask you a question about this remarkable introduction of Mr. Rice. Did 
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you have any conversation wi:h Mr. Rice prior to your introduction to the Secretary of 
War by him, with reference to compensating him for that service 1-A. I may have told him 
that I would pay him whatever was right. I went to him as a lawyer and consulted him, 
I understood that he was practicing law in this city, and I went to him in t"bat light entirely ; 
and I cannot say whether I did or not; I expected to pay him for his services. 

Q. Did you consult him upon any legal questions or propositions 7-A. I explained my 
matters to him, my position out there. 

Q. What was his advice to you ¥-A. He advised me to see the Secretary of War, and I 
told him that I did not consider that I knewihim. I had been introduced to him, but merely 
a passing introduction, and that I understood that he, General Rice, was personally ac­
quainted with him. 

Q. I do not quite understand. After you had stated your case to him, that you were in 
trouble about this Fort Sill tradership, he advised you to go and have an interview with the 
Secretary of War 7-A. He said he would introduce me to him. 

Q. How long did your interview with Mr. Rice last ?-A. It may have been a half an 
hour. I gave him all the facts in relation to my status out there. 

Q. That was the final summary of his advice ?-A. Yes, sir. 
Q. Then he offered to go and introduce you ?-A. He did. 
Q. Did you expect to pay him for that introductil)n at that time f-A. No, sir, I did not; 

but if he could assist me in getting the appointment by representing these facts to the Secre­
tary of War, I did expect to pa.," him. 

Q. Did he then accompany you to see the Secretary ofWar?-A. Yes, sir. 
Q. And you were shown into his roomY-A. Yes, sir. 
Q. What took place ?-A. He introduced me to the Secretary, who said, ''I think I 

recollect of having met him before-having been introduced to him." Mr. Rice said, "I 
wanted him to come and represent this matter about his credentials to you, and see what his 
chance is of getting that tradership." The Secretary said that he had either given or prom· 
ised the appointment to Mr. Marsh. Then I asked the Secretary if he thought I could make 
any arrangement with this man. 

Q. Was Mr. Rice present all that time 7-A. No; that was the next day, probably, that 
I called. 

Q. I am inquiring specifically about the Rice business. What took place at the interview 
between yourself, the Secretary, and Mr. Rice 1-A. Nothing took place between us except 
that he represented me as being an applicant for this post at Fort Sill. There was nothing 
said by me on the subject. 

Q. Did he go out ?-A. I think he did. 
Q. Did you remain f-A. Yes, sir. 
Q. And had some talk with the Secretary ?-A. I am not positive but that I called 

again. 
Q. When did you next see Mr. Rice f-A. I don't remember whether I saw him after that 

or not ; I don't remember that I did, 
Q. Nothing important transpired between you ?-A. No, sir. 
Q. When did you get his bill ?-A. It was sent to me at Fort Sill by mail. 
Q. Have you the letter transmitting it '1-A. I don't think I have. 
Q. When was it sent to you ?-A. During that same fall; that same year. I do have 

some general recollection of seeing Mr. Rice and telling him that I had to make this arrange­
ment with Mr. Marsh, but I thiuk I did not see him-I think I left the next day, and had 
no further conversation with him until he sent me this account; because I should have 
probably settled with him if I had. I did not think I should be called upon to pay any such 
price. 

Q. Not for an introduction f-A. No, sir. 
Q. Were your negotiations with Mr. Rice with regard to the settlement of the bill eon­

ducted by letter Y-A. By letter. 
Q. Have you his letters ?-A. Probably I have; I may find them by going over the files 

since 1870. 
Q. Can't you send out your clerk and have him look up those letters,..and send them f­

A. I suppose I can; I did wish to return to Fort Sill; I could do it better myself, I 
think. 

Q. How did you pay him this $1,000 ?-A. I sent him a draft. 
Q. On what bank ?-A. I don't know; my books show the payment of the money, be­

cause the clerk referred to it the day I came away. We do not keep our paper!:! running 
back so far, and I don't think we have the letters running back to 1870. I thought it was 
a very extortionate charge, and I paid it very reluctantly. 

By the CHAIRMAN : 

Q. He wanted $1,500, and you compromised on $1,000 Y-A. Yes, sir; my argument to 
him was that I did not think he had done me any good, and I did not think I ought to pay 
him a cent. 

By Mr. RoBBINS. 

Q. Was there any danger in not paying him '-A. 0, I have no idea that there was, but 
I would rather pay than have trouble or difficulty. 
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Q. Do you say that you saw the letter of General Grierson ?-A. Yes, sir; it is published 
in the World. 

Q. Have you seen !he original letters ?-A. 0, no, sir; I was given the dates, if I wished 
to refer. 

Q. What you know about that is w bat you saw in the World ?-A. That, a nil the reference 
made by the post-commander to the same letter or a letter of the same date. He told me 
there was a letter of that date in answer to one of the 19th of February, from the Adjutant­
General. 

Q. When did you ascertain that ?-A. Before I left Fort Sill . 
Q. You were not aware of the letter of General Grierson nt the time it was written ?-A. 

I was not. He states in that letter that I was requested to make an affidavit of the facts; 
which I did not do. I have no recollection of that. 

Q. Has General Grierson been the commandant of that post all the time ?-A.. Not at all. 
We have had several. He ceased to command two years ago. General Davis succeeded 
him, and General Mackenzie commands the post now. 

By Mr. BLACKBURN: 

Q. Do you remember whether that bill of General Rice's was sent to you in the form of 
an account ?-A. Yes, sir; for legal advice. . 

Q. Do you know how it read 7-A. I do not, but it is my impression that it was in that 
form. 

Q. It ·was a rt>gularly made out bill ?-A. Yes, sir. 
Q. And the only service be had rendered you was to introduce you to the Secretary of 

War, to whom you had already been introduced before?-A. It was, sir. General Rice, I 
think, took advantage of my position at the time. He saw the anxiety that I felt regarding 
my matters there. 

By Mr. ROBBINS : 

Q. Can you recollect with certainty whether the Secretary told you that he had given the 
appointment to Mr. Marsh, or only promised it Y-A. I think I can say positively to this 
effect. He said, " I very much regret, Mr. Evans, that I cannot give you that appoint­
ment," (I think these were the exact words ; ) " in looking over the papers, your papers are 
perfectly satisfactory, but I bad promised this position to a friend of mine," or to " one I 
am under obligations to ; " that he bad promised him a position, and he had selected the post 
of Fort Sill, and that he had promised him that appointment. 

Q. He did not say that be had commissioned him, or given him the certificate of appoint­
ment f-A. No, sir; he did not say that. 

Q. Do you know whether he bad done so ?-A. I think not. It has been my impression 
that there never was a commission issued to Mr. Marsh. I think Mr. Marsh told me that. 

By Mr. BASS: 

Q. Inform the committee about the prices at which you sold certain leading articles, say 
flour, for instance.-A.. vVe were selling flour at that timA-well, we were selling flour before 
this thing came up, at $6 a hundred. We ba ve been selling it as high as $1 0 a hundred. 
Then, when we paid $12 for the transportation, we did not sell it at all. I think $8 a hun­
dred was our average price. In 1872 we were selling it at that rate. 

Q. How much for sugar 1-A. The price of brown sugar was 25 cents a pound-25 to 33 
cents a pound. 

Q. What was the price of oils? -A. I don't recollect distinctly, but Mr. Robinson re­
ports that we were selling oil at $2 a gallon. I think it very likely we were. Coal-oil, 
there being a considerable waste in that ,article, we did not consider it an exorbitant price. 
We are selling it now for 75 cents. 

Q. How did you sell prints, calicoes ?-A. At 20 cents a yard. V-le are selling flour that 
cost us $5.50 delivered there, at $6 a hundred. 

l8i0. 
Nov. 

1871. 
March 
June 
July 
Nov. 

EXHIBIT A.-Rrfen·ed to in preceding testimony of E,;ans. 

Statement of payments to C. P. Marsh by Jno. S. Evans. 

Original payment ... -----.---- .. ____ ... ----.-.---------.--.--

1. Note ___ . _ . - _.-- . ----- . ---- .. ----. ---- . - ---- . ----. ---- . -----
5. Note _ . ____ .. ____ .. ___ - .. ____ .. ____ .. _____ . __ -- .. ---- .. ___ -. 
4. Note, check, $821, A. F. Rockwell, New York------·----··-----
6. J. S. E., purchase-%----·----··----··----··-----·-----·----·. 

$3,000 00 

3,000 00 
3,000 00 
3,000 00 
3,000 00 
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1872. 
Jan'y 17. Through E. Fenlon &Co ...... ·---------------------_·----·--
June 8. Through E. Feulon & Co., to May :n, 1Bi2 ... _ ... _ .. ___ ...... . 
Nov. 23. From October 16, 1872, to April 16, 187:3 ............ ___ ...•... _ 

1t373. 
1- Th h C G & C 5 $1' 000 00 nrne ::>. roug arney, arrett o ------ -----·----· .... ~ 2,000 00 

oct. 

Nov. 
Nov. 

1874. 

1l. Drafts and checks : 
No. 34, C. L. DuBois, Second National, Leavenworth 
No. 6, J. M. Haworth, National Bank, Lawrence._ ­
No. 4910, First National, Council Grove, Kans., on 

Northup & Chick, New York .....••..•••..•.• _ ••.. 
Currency .••••..........•••.•..•....••.•.•. _ ... __ _ 

373 22 
120 00 

·500 00 
6 7S 

15. Through Dodd, Brown & Co ..................•......... ----. 
26. Draft, No. A, 78!:14, A. G. Robinson, assistant quartermaster, Saint 

Louis ..••••.••••••...••..... _ ..•••..••••.•...•.•••.... _ .. 

March 30. Drafts, No. 598, $500; No. 599, $500; No. 600, $500; No. 601, 
$200; No. 602, $100; No. 603, $100; No. 604, $100, paymaster 
G. E. Gler:n, New York .••••................. ·---.--- ....•. 

April 15. Drafts: 

1874. 

No. 7819, W. R. Gibson, New York ....•.......... 647 17 
No. 7186, A. G. Robinson, New York .... ----·---- HJl 66 

30. No. 7769, W. R. Gibson, New York .......••••. __ 100 00 
No. 14238, A. G. Robinson, New York .•••....••.. _ 6l 17 

Sept. 29. Drafts, &c., currency ...............••...•....•.... 50 
25 00 
25 00 

727 04 
500 00 
500 00 
500 00 
722 50 

l8i5. 

No. 10, Q. A. Gillmore, Chatham National, New York 
No. 11, Q. A. Gillmore, Chatham National, New York 

8508, W. R. Gibson, New York ..•......•...... 
14254, A. G. Robinson, New York ........... ---· 
14255, A. G. Robinson, New York ....... ---- ... . 
14256, A. G.Robinson, New York .•.••.......... 
14259, A. G. Robinson, New York .......•....... 

May 20. Drafts, &c. : 

June 
July 
Oct. 

No. 10, L. "r· Groesbeck, Latham, Alexander & Co., 
New York ...•........•...........••............ 

No. 14270, A. G. Robinson, New York .••••.•........ 
9565, D. A. Irwin, New York ................. . 
9576,D.A. Irwin, New York------ .••••..•.... 

12. J. S. Evans, personally ...... .........••...•••..•.. 
21. Monroe, Smaltz & Co .........•..••.....•..••.....• 
I 1. Dmfts, &c. : 

No. 134894, J.B. M. Potter, New York .............. . 
14355, D.A.Irwin,New York ................ . 

Nov. 30. Drafts, &c.: 
A, 1238~, J.B. M.Potter ........................ .. 
A, 12389, J. B. M. Potter ......................... . 

ufl09, D. A. Irwin, Saint Louis ..•••.........•... 
5542, D. A. Irwin, Saint Louis ................ .. 
5543, D. A. Irwin, Saint Louis ........••....••. 
5545, D. A. Irwin, Saint Louis ................ . 

116 44 
250 00 
132 80 
385 45 

310 00 
1,131 72 

500 00 
500 00 
360 00 
71 75 
71 75 
71 7fi 

$3,000 00 
3,000 00 
3,000 00 

3,000 00 

1,000 00 
500 00 

2,000 00 

2,000 00 

838 83 

161 17 

3,000 00 

884 69 
2,000 00 

115 36 

] '441 72 

1,575 02 

42,517 02 
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\VASIII~\GTOY, liJarf'h 22, 1876. 
JOHNS. EVANS reca:leJ an-1 fmtJ. 3r exam!ned. 

By the Cn AllDIAN : 
Que<;tion. Yon say that you wanted to make some corrections in your testimony as given 

yesterday.-Answer. In my evidence yesterday I stated that I was under the impression 
that I was introduced to the Secretary of \Va.r by Mr. Rice personally. I am now con­
vinced that I was mistaken in that representation, and that I was not; that be did not go 
with me to the Secretary's at all; that I called upon Secretary alone. I first called upon Mr. 
Rice anu sought his assistance, and he called upon the Secretary without me, and I saw 
him again the following- day and he then notified me that this position had been prom­
ised or given to Mr. Marsh, and I asked him whether he tlwugbt it would be of any use 
for me to call there. This is my recollection now, after reviewing the matter in my mind, 
and he probably advised that I should do so, and said that I could call upon him at his 
house that evening, which I did, and the interview with the Secretary of 'Var was alone, 
and I was not introduced personally by Mr. Rice; be bad spoken of me before to the Secre­
tary. 

Q. He told you, however, that be bad gone to see the Secretary with reference to your­
self and your application ?-A. Yes, sir; and the Secretary of War informed him that it bad 
been promised to Mr . .Marsh, and I asked him whether it would be any use for me to call, 
and be said, "You can do so; you can call at his house to-night and see him and state the 
facts to him personally." 

Q. I neglected to ask you whether you have any means of fixing the date at which your 
interview with the Secretary of War was held 7-A . .No, sir; I have not. It was very 
shortly after his return here to the city from a trip to Iowa. 

Q. You were staying, I think you said, at the Metropolitan Hote1 1-A. Yes, sir. 
Q. The contract was made between you and Mr. Marsh in New York, on the l::lth of Oc­

tober ?-A. Yes, sir. 
Q. Were you in Washington subsequent to that 8th day of October, when the contract 

was drawn "(-A. I was not. 
Q. Then the interview with the Secr~tary of War must have been shortly prior to the 8th 

of October~-A. Yes, sir; it was. 
Q. Because you have stated that on the day befure the contract was Jrawn you were in 

New Y<irk with Mr. Marsh 7-A. I d1d. 
Q. Therefore that was on the 7th of October 7-A. Yes, sir. 
Q. Was your conversation with Mr. Marsh here in \Vashington on the day of the evening 

when you went to .New' York 1-A. Yes, sir; it was. 
Q. Tbeu that was the 7th of October'?-A. Yes, sir. 
Q. Then was your conversation with the Secretary of War the day previous to that?­

A. The day previous, or the day previous to that. 
Q. Then it must have been the 5th or 6th of October, 1870 ?-A.. Yes, sir. 
Q. In which conversation the Secretary stated that be had promised it to ~Ir. Marsh?-

A. Yes, sir. · 

WASIIING'rON, March 23, 1876. 
JviiN S. EVANS recalled and further examined. 

By the CHAIRMAN: 
Question. You were at Fort Sill during the last presidential election. Please state whether 

you contributed any funds for party purposes; and, if so, under what circumsta.nees.­
Answer. My recollection of that matter is that there was a circular sent to Fort Sill 
during my absence requesting a remittance of $300 to the republican executive committee 
of Washington. That Is the best of my recollection. That was sent to Fort Sill, and was 
referred to me by my partner, Mr. Fisher. I think these are the facts. That money I paid. 
How I paid it, whether I remitted it when I went back to Fort Sill, or whether I paid it 
here, I do not know; but my impression is that I remitted it through my friend, Mr. Marsh. 

Q. Three hundred dollars was the mm ; 1872 was the date: the republican congressional 
committee was the recipient ~-.A.. I won't say positively; but that is my impression. 

Q. Do you know anything about Mr. Harlan in connection with it 7-A. I don't remem­
ber Mr. Harlan in connection with it at all. It is my impression that this circular was sent 
by Mr. Marsh with a request to have it remitted through him. I am not positive about that; 
it may have gone direct to Washington. I cannot remember at all. 

Q. Have you ever paid any since 1872 ? -A. I have paid $150. 
Q. When did you pay that ?-A. Within the last six months. 
Q. Was that for the next campaign ?-A. It W!J.S requested to be sent to Washington by 

the executive committee. 
Q. How did you send that ?-A. I remitted it direct. 
Q. By check ?-A. I think so. 
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Q. Payable to whose orc.lers ~-A. I think it was Mr. Edmunds; I am not positive. 
Q. l!,or what reasons did you make these contributions ? Were they voluntary on your 

part, arising from your desire for the success of the party to whose funds you contributed?­
A. I cannot say that they were. I did not consider myself a politician. I have not voted 
since the presidential election between Mr. Lincoln and Mr . .McClellan. I then voted the 
republican ticket. 

By Mr. ROBBINS: 
Q. Why did you remit the contribution, then ~-A. Well, I considered that I was holding 

an appointment from the republican Administration. I considered it an outrage that I 
should have to pay anything. I considered that Mr. Marsh should have been the man to 
have paid it. I possibly would have paid without any hesitation or regret at all if that had 
not been the case. I did not think of the loss at all-it was a small amount; but I thought 
Mr. Marsh ought to have paid it. 

Q. Well, Mr. Marsh not having done it, and yon regarding it as an outrage, what was the 
reason that you paid it?-A.. Well, I considered it an outrage that he did not pay it, as I 
had received the post through him. 

Q. But, I say, since you considered it an outrage for you to pay it, why did you pay?-A. 
I paid because I was holding a position up there as a republican, and for the benefit of the 
republican party. 

Q. Suppose you had squarely refused, what consequences would you have apprehended 7-
A. I cannot say that I anticipated anything. I thought it was a requirement that was-­

Q. You looked upon it as a requirement that you could not evade ~-A.. I cannot say 
that I looked upon it in that way. 

Q. I want to know how much pressure there was upon your mind to make you do it~­
A. Well, I will say this: if I had not been called upon to pay it I do not think I should 
have paid. I was not mixing in politics, and I had no interest in the matter. 

Q. And when you saw the money start, you did not like to see it go ?-A.. Well, I do not 
think I put so much stress upon the fact of paying $300; prob r bly having paid out so much 
money already, I had become callous to that thing. 

By Mr. BASS: 
Q. Theoe circulars rnther converted you to the old Jacksonian doctrine that "to the vic­

to··s belong the spoils 1"-A.. You may view it in that light; I did not think of that at the 
time. 

By Mr. BLACKBURN: 
Q. Did you ever hear, under the Jacksonian administration, of office-holders being taxed 

or assessed for political or party purposes ~-A.. I cannot say that I did, sir. 

By Mr. BASS: 
Q. How old were you then ?-A. I am forty-three now, sir. 
Q. Do you know of a similar circular being sent to any other appointees of the Administra­

tion holding places out there ?-A. I have no definite information; merely what I have 
seen through the papers. I have seen a copy of this same circular published in the papers. 

Q. Do you or do you not know of any person there holding an appointment who got that 
circular ?-A. I have no definite knowledge. 

Q. You never beard any such persons say so '-.A. I do not call it to mind now if I did. 
I may have done so. 

WASIIINGTON, Marc!t 21, 1876. 

PHINEAS W. HITCHCOCK sworn and examined. 

By the CHAIRMAN : 
Question. A.re you acquainted with Mr. Franklin, who was the: editor of the Omaha 

Tribune 1-A.nswer. No, sir; I don't know that I am. Franklin' 
Q. That is the way I read the name; B. D. Franklin. You never knew him ~-A. No, 

sir; I don't remember him. There is no such paper there. 
Q. A.t what time were you elected to the United States Senate 7-A.. My term began five 

years ago last 4th of March. I was elected in J;tnuary preceding. 
Q. You were elected in January, 1871, by the legislature of Nebraska 7-A.. Yes, sir. 
Q. Was there a paper in existence there at that time called the Omaha Tribune ?-A. I 

think there was. 
Q . .A supporter of yours in that contest ?-A.. Well, I don't know. Personally it was not. 

Its position was. more anti-Thayer in the contest than for anybody. It was more for Gov­
ernor Sanders than for me or anybody else. It was started particularly and specifically in 
hostility to General 'fhayer. 

Q. You never knew Mr. B. D. Franklin, who was alleged to have been the editor at that 
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time 7-A. I uon't remember that I ever knew any such man. I don't remember him; be 
might have been there. 

Q. Do you know who was the editor of the paper7-A. Well, it had several editors. 
There was a Mr. Bartlett cor:nected with it, and I think he did the most of the writing. 
There was also a man whose name I don't remember who did a good deal of the writing. 

Q. Did you ever promise either Mr. Franklin or any other person or persons connected 
with that paper, or any other person, that in the event of the Omaha Tribune supporting 
you for the Senatorship in 1871, you would secure them a sutlersbip anywhere in the Indian 
Territory?-A. No, sir; I never did. 

Q. After your election, did you assert that the reason that you did not fulfill your promise 
was that "U. S. Grant was in the way, and that the President would not withdraw his 
objections unless we paid him $10,000 ?"-A. No, sir; I never did. 

Q. Do you know a man by the name of Edward McCoy 7-A. I do not; I know several 
McCoys and knew of them out there; there was a McCoy family that lived in Nebraska. 
I am not certain that I know Edward McCoy; indeed I am certain that I do not. 

Q. ,Do you know of Mr. McCoy having been promised an interest in a sutlership by you 
or by any person for you 7-A. No, sir; I do not, decidedly. 

Q. A.nd you have no acquaintance with Mr. B. D. Franklin '-A. I don't remember such 
a man. If there was such a man there, I do not recollect him. 

Q. You bad no agreement with him with reference to a sutlership '-A. No, sir; most 
decidedly not. 

Q. Had you ever a private secretary by the name of Smith ?-A. I think not, sir. I 
don't remember any Huch man. There is a man now writing some letters in my commit­
tee-room named Smith. He never was my private secretary. 

Q. Is he employed by you to write your letters ?-A. No, sir, be never was; be does not 
write well enough. 

Q. What are his relations to mail-contractor Giddings in Texas 7-A. I don't know that 
be bas any. I presume not. He is not that kind of a man. 

Q. What is his name ?-A. His name is George, I think. 
Q. I see that Roger T. Beal was appointed post-trauer at Camp Grant, Arizona, on the 

18th of December, 1872. He is now dead. I see that the papers in his case were delivered 
to yon-what do you know in relation to his appointment 7-A. I don't know that he was 
ever appointed to that place. He was appointed at Beaver in Utah Territory. 

Q. The record shows that he was appointed at Camp Grant ?-A. That may be the name 
of the camp-I have no recollection of any Grant in Arizona, but he was appointed to 
Beaver. 

Q. Did you have him appointed 7-A. I don't know that I did. I recommended him, as 
several others did, I suppose. I have recommended several others; generally, unfortunately, 
without any success. lt was a small post, and he went there and after a time filled a 
drunkard's grave. 

Q. I see that R. 0. Adams was made post-trader in October, 1874, at Camp Robinson, 
and he resigned in ltl75, May 7th, and that the papers in that case were sent to you ~-A. 
I don't know about t.hat. He never accepted. 

Q. Was he appointed on your recommendation 7-A. I don't know. I think I recom­
mended him, but he never accepted it or filled it. 

Q. A. J. Moore was appointed post-trader at Fort Hartsuff on the lOth of May, 1875 7-
A. I think my colleague and I indorsed him. 

WASII£1-:Gro~, M, rch 21, 1876. 
HAWKINS TAYLOR sworn and examineil. 

By the CHAIRMAN: 
Question. Where do you live f-Answer. I live in this city; I have been here since 1861. 

My residence was formerly in Iowa. 
Q. What is your business here f-A. I heard a gentleman once ask Truman Smith what 

he was doing--
Q. No, no: I want to know your business, if you have any.-A. Well, I do anything 

that I think ought to be done that will pay mP .. 
Q. That is, you are a lobbyist l-A. Well, to some extent. 
Q. If you have ever received money from any persons for securing any appointments of 

post-traders, I want vou to state who they were, when and where, and all about it.-A. 
Well, you have got a list there, and I would prefer that you would take them in that way. 

Q. Do you know F. G. H. Bradford, M.D., of this city 7-A. I do. 
Q. He was appointed post-trader at Fort Craig f-A. Yes, sir. 
Q. Did you get him that appointment ?-A. I did not. 
Q. Did you assist him in any way 7-A. I did. 
Q. What did he pay you ~-A. I think I got $100 out of it. 
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Q. Are yon certain it was not $200 ?-A. No, sir, it was not. I got $200 and gave him 
$100 back. 

Q. You mean yon got $200 from him and returned him $100 f-A.. I think it came from 
him. 

Q. \Vbat SE>rvice did you render for your $100 ?-A. Mr. D. B. Peck came to me in the 
rotunda one day with Dr Bradford, introduced him to me, and said that he was a man of 
standing and character; that he had been an Army surgeon, hau been living some time in 
New Mexico, and was anxious to get a post-tradership; and asked if I could not assist him 
to get it. Mr. Peck said that he could get the entire Maine delegation to indorse him, and 
I told him if he got that, and got Mr. CLaves, who was the Deleg-ate from New Mexico, to 
indorse him, I would assist him if I could. Mr. Bradford offered to give me $1,000 if I 
would get him the appointment. I didn't like the looks of Dr. Bradford very well, and I 
said so to Mr. Peck, and told him that he looked to me like a man that drank. Mr. Peck 
admitted that he had drank a good deal, but said that be was then sober and bad quit drink­
ing. The next day be came to me with an indorsement of the Maine delegation, all, I be· 
lieve, except Senator Morrill, and also the indorsement of Chaves. I then went to Mr. 
Chaves, whom I felt a good deal of interest in-by the way, I told Dr. Bradford that if Chaves 
would indorse him, and he was a good republican, I would do all I could to have him ap­
pointed. 

Q. That was an essential, was it ?-A. That was an essential. I indorsed nobody that 
was not.a republican. I went to Chaves and be said that he was anxious for Dr. Bradford 
to be appointed. I then took the papers and went to the Secretary of War, and laid them 
before him, anu told him my impressions about Dr. BraJford, that they were not very favor­
able and that he had better inquire into his history, which he informed me t.hat he did, and 
that he was a very good surgeon and stood very well, but that he was generally impecuni­
ous and disposed to borrow from the officers about him. He said, "I will appoint Dr. 
Bradford," u.ud he spoke particularly of old man Hamlin, said that this man was a partie-· 
ular friend of his, and he would like to do a kind act for him, and he would appoint him, 
but, said he, " You say to Dr. Bradford that if he does not stay sober and attend to his busi­
ness faithfully and act manfully, I will dismiss him at once." I so told Dr. Bradford. Dr. 
Bradford afterward, I believe, sold one-half of the tradership for $1,500, and gambled it 
away, and did a good many other things which he ought not to have done, and I went to 
the Secretary of War and advised him to dismiss him, which he did. 

Q. If he had paid you the full thousand, would you have done that ?-A. Yes, sir. 
Q. I see that you got an appointmPnt for R. M. Stevens at Port Sta.ntou ; what did you 

get for that ¥-A. My impression is that I got $1~5 out of that. 
Q. Let us have the details of that.-A.. Mr. Chaves claimed that all the post-traders in 

New .Mexico were democrats, and he was very anxious to have them changed and republi­
cans put in their places, and was specially anxious to have Stevens appointed. He took a. 
good deal of interest in him. I think Mr. Stevens wrote me, or some of his friends, offering 
probably $500 if I could get him appointed and I took a good deal of interest because Mr. 
Chaves was exeeedingly anxious to have Steveus appointed, and so were other friends that 
I have there, and I made a good deal of effort to get him appointed. After he was ap­
pointed, they notified the Secretary of War, somebody did, that he was a common gambler, 
and it was urged by others that he was about an average New Mexican, and the matter hung 
in that way for some time. Mr. Stevens never took possession of the post, and there was 
somebody else appointed in his place. 

Q. That somebody else was Prank Bliss ?-A. Probably it was. It was somebody that I 
didn't know. 

Q. You only got $100 from Mr. Stevens 1-A.. One hundred and twenty-five dollars. 
Q. You never got anything from Bliss ?-A.. Nothing. I never knew Bliss at all. 
Q. Are these the only persons that you ever had appointed post-traders ¥-A. I never had 

anybody appointed post-trader. I took an interest in them. 
Q. Are those the only persons that you took an interl3st in ?-A. No. I tried very hard to 

get a man appointed post-trader-Mr. Spiegelberg, I believe. He is a banker in New 
Mexico-at Port Wingate. 

Q. Did you succeed ?-A. I did not. 
Q. Who beat him 1-A. Mr. Cook was appointed. I went afterward and tried very hard 

to get the Secretary of \Var to appoint him, to make two traders at the post, but he said he 
would not appoint two traders to any post, so it failed. 

Q. What were you to get from Spiegelberg ?-A. Well, I don't know ; I think Spiegel­
berg ·was to give me $1,000. 

Q. Did you ever get anything from him ?-A. I think I did get about $l50. They paid 
rather better where I did not get them the appointment, than where I did. 

Q. Who else did you endeavor t.o assist f-A. I worked very earnestly to have Col. 
John A. Miller appointed post-trader at Port Bayard. 

Q. Did you succeed V-A. Yes, sir. 
Q. He was appointed the 24th ot December, 1873, an'd he is still the trader. What did. 

you get for assisting him 1-A. He wrote me that he would give me $1,500, if I would get 
it and I told him I would be satisfied with $1,000. 
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Q. Did he pay you the $1,000 ?-A. Yes, sir; like a man. 
Q. Were there any others ?-A. No others at all. 

91 

Q. This is all the business that you did in that line ?-A. All that I recollect. I took all 
the means that I knew how for Colonel Chaves. When Dr. Bradford was removed I urged 
thd Secretary of War to appoint, and possibly l'tt my instance he appointed, a brother of 
Chaves at Fort Craig; for which I never expected anything whatever. 

Q. Colonel Chaves had brought you these other cases ?-A. No, sir: he had not brought 
them, but he was a friend. 

Q. Did you have a partner in this business ?-A. I never had any partner at aU in the 
business, except that I think a man, a friend of mine, got one-half; I think there were $250 
paid by Mr. Stevens, and Judge Broclms got half. 

Q. Where does he live ?-A. He lives in Maryland. 
Q. Does he spend his winters in Washington ?-A. Yes, sir. He used to be a judge out 

in New Mexico. 
Q. He is one of the fraternity ?-A. Well, I don't know. I guess the judge is a very 

high-toned southern gentleman. 
Q. Where were you born 'i-A. I was born in the hills of Kentucky. 
Q. Then you were both southern gentlemen ?-A. Yes, sir; bui I wa:; of a plebeian race, 

and he of a higher order. · 
Q. You came to the same level on the money question ?-A. Yes, sir. 
Q. You say you had no other partner but he in that transaction ?-A. No, sir. 
Q. Or in any of these transactions '1-A. No, sir. 
Q. Did you ever call in the assistance of other persons tow hom these parties paid money?­

A. Nobody at all. 
Q. Do you know of any persons being employed for the purchasing of post·traderships 

here ?-A. I don't know whether they have or not. These post-traderships were understood 
to be very profitable, and when they came here they ran down everybody that they thought 
could be of any use to them, promised very largely ; and some of them paid, and some of 
them did not pay. 

Q. Do you know of any other gentlemen engaged in this brokerage here in this city~­
A. No, I do not. 

Q. Did any gentleman ever tell you that he was in this business ?-A. No, I don't know 
that they have. 

Q. You didn't know that you had any oppo1::1ition, then 1-A. No, I do not know that I did. 
Q. When you tried very hard and did not succeed, who was conducting the opposition?­

A. Secretary Belknap toid me that he had promised this appointment to Senator Allison or 
to the Iowa delegation-the appointment of this man Cook at Fort Wingate. 

Q. Do you know any of these traders or persons desiring appointments who has given 
money to other persons than yourself to secure their places ?-A. I do not. 

Q. To the Secretary of War or his family f-A. No, sir; I would not have dared to offer 
the Secretary of War anything, and I do not believe anybody else ever did. 

Q. What ilid you do in that $1,000 case~-A. Well, I don't know bow much I did do. 
He is an old Iowa friend of mine, and a particular friend of Colonel Burdette's, and be was 
very thoroughly indorsed by the republicans of New Mexico, and I felt a great deal of in­
terest. I could have got $1,000, and I felt a great deal of interest, and I think people that 
know me here know that I do about as I please-that I will serve a friend for nothing, and 
he was a friend. 

Q. That you showed by charging him only $1,000, when he oftl3red $1,500f-A. Exactly. 
I was offered a good deal more than be offered to take an interest for another party at the 
same time, but I stated to the Secretary of War that I would like exceedingly that he would 
make that appointment; it is the only personal favor I ever did ask of him, and I asked it 
because of my knowing Mr. Miller to be a good and true man, and I liked him, but of course 
I liked him to pay. 

Q. How long have you known the Secretary of War?-A. A long time-since 1851 or 
1852. 

Q. Did you live in Keokuk ?-A. Yes, sir. 
Q. Did you follow the Secretary here ?-A. No, sir; he followed me here. 
Q. You have kept up your friendly relations all the time 'i -A. Yes, sir ; no man ever 

was more attached to any man, or had more confidence in another. He was a democrat, and 
I was a whig in the old whig days, and he was a democrat when I was a republican; but 
personally we were always friendly. 

Q. What was he lately '-A. My understanding has been that he was a very earnest re­
publican lately. 

Mr. BASS. He has not told what he did for that $1,000 fee. 
The WITNESS. I got the man appointeJ, and he is trader yet. 

By Mr. BLACKBURN: 

Q. Is that all the service you rendereJ in that case, your statement to the Secretary ?-A~ 
That is 'loll the service I rendered. 
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By Mr. BAss: 
Q. Who presented his indorsements to the Secretary of War; did you, or were thoy on 

file ?-A. They were on file, I think. 
Q. Do you know whether others interceded with the Secretary for him or not ?-A. I 

lmow that Colonel Burdette, the present Commissioner of the General Land-Office, who be­
longed to the same company with him, he made a very earnest appeal in his behalf, and he 
probably had more influence than I had, because he had more position than I had, and 
that goes a good way here. 

Q. Then, as I understand, this man had strong political indorsements ?-A. Yes, sir. 
Q. And they were on file. You rendered your valuable aid, and Colonel Burdette his, as 

the friend of this applicant. Were there any other friends of this applicant that yon know 
.of seeking to aid his appointment ?-A. I don't know whether there was or not. 

W ASIIINGTON, March 2J, 18i6. 
~!". W. CHOLLAR SWO!ll and examined. 

By the CHAIRMAN : 
Q. Mr. Evans te~tifies that a gentleman, when he was here for the purpose of procuring 

the tradership at Fort Sill, introduced him to General Rice. Are you the person Y-A. I am, 
~~ . 

Q. Why did you introduce him to General Rice f-A. From the fact that Mr. Evans 
wanted to get the post-tradership at Fort Sill, and because General Rice was a personal 
friend of the Secretary of War. That is, I had reason to believe so, from the fact that he had 
lived in the same town, and I saw him a good deal with the Secretary. 

Q. What was his general reputation here ?-A. Very good, sir. 
Q. I mean as to having influence with the Secretary1-A. It was understood that he was 

very friendly. 
Q. Were you in the habit of introducing people for that purpose ?-A. No, sir; I never 

introduced anybody before or sin~e. I had known Mr. Rice for a number of years. 
Q. Did you receive any compensation lfrom Mr. Evans for your introduction '-A. No, 

sir. 
Q. Never asked any T-A. No, sir; never asked any. 

WASHINGTON, Jllarc/t 22, 1876. 
HAWKINS TAYLOR recalled and further examined. 

By the CHAIRMAN: 
Question. You said ye2terday that you received $200 in cash from Dr. Bradford ?-Answer. 

Yes, sir. 
Q. How was that paid to you by Dr. Bradford; in person, or through Mr. Peck ?-A. My 

impression yesterday was that I had received it from Mr. Peck, but I am satisfied from his 
statement that $80 came from him, and $120 came from Dr. Bradford himself. 

Q. Dr. Bradford himself seemed to be under the impression that he paid it through Mr. 
Peck Y-A. That was my impression, but I am disposed to think that Mr. Peck recollects it 
better than I did. 

Q. Did you ever show to any one a letter from the Secretary of War, in which he' said 
that he would be happy to see you at any hour at his office or elsewhere and he would be 
glad to render you any assistance in his power 7-A. Never in the world; I never had such 
a letter. 

Q. Did you ever say that you had ?-A. I never stated to anybody that I had ; never told 
.any living man that I had any extra influence with the Secretary of War at any time. We 
'\-vere old townsmen and particular friends ; we were kind to each other, but I never was as­
sured by him that I should have any extra influence or power with him in any way, shape, 
or form, and I never told anybody so. 

Q. You narrated an interview you had at the time this appointment was procured with 
the Secretary of War; now at the time that Dr. Bradford went to visit the Secretary did you 
accompany him to the Secretary's office ?-A. I did not. 

Q. What did you do, give him a card ?-A. I may possibly. I don't know. As I said 
yesterday, I told the Secretary that I did not like the looks of himJvery well, and my recol­
lection now is that, to be extremely cautious about it, I advised him to go and call upon 
the Secretary of War himself, and I think I gave him a card. I wanted the Secretary to see 
him and judge for himself. I want to state about that note which I forgot all about yester­
day. He gave me the note, and I understand he says that I gave him $100 on it. My un-
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derstanding was that I let him have $100. It is a matter of no consequence either way. I 
have no recollection at all that be told me that I should pay Mr. Peck $100, though he may 
have done so. I am not prepared to say that Mr. Peck was not to have $100. But the next 
day Mr. Peck told me that Bradford bad gambled off the $100 that I gave him to go to New 
Mexico. Mr. Peck told me that he had gambled off the $100, and of course I knew he was 
not going, and the note never was paid to any one. 

Q. Mr. Chavez was appointed in his stead, on the 6th of June; did you procure Mr. 
Chavez's appointment ?-A. I did, I think. That is the only one I did procure. 

Q. What did you get for that ?-A. Not a •:.ent; and did not expect to get a cent. I don't 
think Mr. Chavez ever took charge of the post. 

Q. He was there a year, and apparently resigned or was turned out, on the 23d of April, 
187:Z.-A. I don't think he took possession of the post, although I think he lived near the 
plare, and I guess there was some utJ.derstanding that some other man was running it. 

W ASHIXGTON1 llfarch 2'!, 18io. 
W. H. WIEGEL sworn and examined. 

By the CHAIRMAN : 

Question; Where do you reside ?-Answer. Four hundred and fifty-one North Calhoun 
street, Baltimore. 

Q. What is your business ?-A.. I am a collector. 
Q. How long have you resided in Baltimore ?-A. Since 183'3, thE' year of my birth. 
Q. Have you resided there continuously ?-A. Excepting the seven years I was in the 

Army. 
Q. What was your position in the Army ?-A. I was major and assistant adjutant-gen­

eral, and brevet colonel when I was mustered out of the service in 1868. 
Q. Have you any acquaintance with any of these post-traderships anywhere ?-A. I have 

not. 
Q. Have you any acquaintance with Orvil Grant personally ?-A. No, sir; I know him 

by sight, that is all. 
Q. Have you ever had any intercourse with him 7-A. No, sir; and I don't want any. 
Q. Do you know the firm of Ikler & Co., corner of Fayette and Saint Paul s.treets, Bal­

timore ?-A. Yes, sir. 
Q. You gothereeveryevening?-A. Yes, sir; that is my headquarters. He is the super­

intendent of the Sunday-school of the church of which I happen to be a member. 
Q. Have you ever discussed this post-tradership matter there ?-A. I do not know about 

the post-tradership matter. We have discussed the rise and fall of Mr. Belknap in connec­
tion with the post-traderships. 

Q. Have you any personal knowledge of any matters connected with Mr. Belknap ?-A. 
No, sir; I have not. 

Q. Do you know him persona11y 7-A. No, sir; I cannot say that I do. 
Q. Do you know anything of his receiving money in any way for appointments to office T 

-A. No, sir. 
Q. Have you ever said you did ?-A. No, sir. 
Q. You never said so at Ikler's store ?-A. No, sir. 
Q. Or anywhere else ?-A. No, sir; not unless I was asleep~or dreaming; certainly not 

when I was in my sober senses. 
Q. Do you know the firm of Basshor & Co. ?-A. I do, very well. 
Q. Did you ever converse about these matters with them ?-A. Well, I met Wallace Steb­

bins, the junior partner of the firm, the other day, the first time I had seen him for a couple 
of weeks, and I twitted him a little about the developments in the papers. 

Q. What was the substance of your conversation 7-A. I merely stopped him and wanted 
to know what he had been doing. He laughingly replied that it was none of my busi­
ness. I said that I did not want to know anything about it ; that I supposed he had sense 
enough to keep out of matters of that kind. We are very friendly. ·we meet each other 
very frequently. He lives in the same section of the city, and we often meet in the cars 
going home. 

Q. Have you ever seen Orvil Grant there ?-A. No, sir. 
Q. Do you know of his being in their employ ?-A. Nothing more than I saw in the pa­

'Pers, and I think that Mr. Stebbins said something incidentally, that they had employed 
him, and that it was all right. There was not five minutes' conversation between us, and it 
was all in a jocular way; nothing serious abctut it. The fact is, Mr. Chairman, I didn't 
want to know anything about any of these matters. I was before a congressional commit· 
tee about four years ago, and I got myself into trouble, and I have not got out of it since. 
If a man came to me about these things I would be very apt to turn him aside. 

Q. Do you know anything about any contracts under the War Department ?-A. Well,. 
Basshor & Co. I know, and Bartlett & Co., a few doors above them. 
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Q. Have they ever given you any information in reference to any of their contracts 1-A. 
No, sir; they are not likely to do anything of that sort voluntarily, and I am not inelined to 
ask for such information. 

Q. Are these the only parties you know that have contracts with the ·war Department?­
A. I Lelieve that is about all, unless you can name over some of them. 

Q. Do you know a person named William G. Brown who has a contract with the War 
Department ?-A. The Brown family is quite numerous in Baltimore. I know several of 
them. I cannot say now that I know any particular one by that name. 

Q. You are quite positive now that you have never protessed to have information of an 
important character with reference to the malfeasance in office of the Secretary of ·war '-A. 
No, sir; I never have dreamed of such a thing. What my own views may be about these 
matters is one thing, but I have never said a word to any one that I know of, nor am I 
aware of anything of the sort. 

Q. You have never said so at Basshor's store ?-A. No, sir; I have not been in Basshor's 
store. 

Q. Nor to any member of that firm ?-A. No, sir. 
Q. Never said so at Mr. Ikler's store ?-A. No, sir; I do not think the matter bas ever 

come up there in discussion in that shape. The only thing that I recollect is on the succeed­
ing the publication of testimony given by Mr. Marsh before this committee, and we then 
argued pro and con as to the guilt or innocence of the Secretary. That was all. 

Q. You did not at that interview profess to have any personal knowledge about that ?-A. 
No, sir; I could not, because I know nothing at all of the matter. 

WASHIKGTO~, "March 22, 18i6. 
13ENJAlii~ D. PECK sworn and examined. 

By the CHAIRMAN : 
Question. Do you lmow :F. G. H. Bradford, M. D, of this city ?-Answer. Yes, 5ir. 
Q. Did you assist him in any way in procuring the appointment of post-trader at 

Fort Craig?-A. Yes, sir; I got him some names to his application for that place. 
Q. It appears from the record that he was appointed during the spring of ltlil 7-A. Yes, 

sir. 
Q. Do you recollect introducing him to Mr. Hawkins Taylor ?-A. I do. 
Q. \Vhy did you introduce him to Hawkins Taylor?-A. We were in the rotunda of the 

Capitol; and as I gut the 1names of our l\faine delegation to his paper he was asking me 
for some one to introduce him to the Secretary of War; at the time when this conver­
sation was going on between us Mr. Taylor was passing through the rotunda, and I spoke 
to him, introducing Dr. Bra.dford, and told him what Dr. Bradfurd wished. He said he 
would take the matter into consideration; looked at the names, and said that if he could 
get Mr. Chaves's indorsement he thought he could succeed. 

Q. 'Vas Dr. Bradford a native of Maine f-A. Yes, sir. . 
Q. Hence you procured for him the names of the Maine delegation ~-A. Yes, sir. I 

would state that the reason was that I knew him as a boy; his father was one of our 
most bminent citizens and lawyers, and these Maine gentlemen were acquainted with his 
father, and signed his papers on that account. 

Q. Can you give any special reasons why you did not introduce him to the Secretary of 
War yourself, and why you put him in charge of Hawkins Taylor 1-A. Simply because I 
did not know the Secretary of War. 

Q. What did you know of the relations between Mr. Hawkins Taylor and the Secretary 
of War that induced yon to introduce him ?-.A. I knew nothing except that they came 
from the same State. They both bad lived in Iowa. I don't think Mr. Taylor had ever 
.said anythiug about any relations that he held with the Secretary of War, but I presumed 
coming from the same State, that he knew him. 

Q. Bradford was subsequently appointed ?-A. He was. 
Q. Did he ever give you $200 to hand to Mr. 'l'aylor?-A. Np, sir; be gave me some 

money-$80, or less than a hundred. 
Q. You did hand it to Mr. Taylor '?-A. I did. 
Q. Once he gave you some money ?-A. Yes, sir; at one time $10. That was rather as 

a loan, however. 
Q. Have you repaiu it ?-A. No, sir. 
Q. Did Mr. Taylor ever show you a letter from the Secretary of War in which the Secre­

tary invited him to come to his office or his house at all hours, and that he would be very 
happy to assist him in any way f-A. No, si.r. 

Q. Did he ever tell you that be bad such a letter ~-A. No, s!r; net to my recollectlon. 
This is the first I ever heard of such a letter. 

Q. You never heard of a letter from Mr. Taylor ?-A. No, sir. 
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Q. Do you know the amounts of money that Dr. Bradford was to pay for Mr. Taylor's 
servicf'S ?-A. I think it was something like $1,000. 

Q. Do you know how much be did pay ?-A. I do not. I know of the amount that was 
paid that I have stated. I don't ]mow, to my own lmowleclge, of auy other than that 
amount th ~tt was given into my band fqr Mr. Taylor. 

Q. Are you aequainted with the Secretary of War now ?-A. Yes, sir; slig-htly. 
Q. When did your aequaintance begin with him ?-A. It was some time during that year 

that I weut to see him about an item of business. 
Q. Have you seen much of him since ?-A. No, sir; that is, I have seen him passing. I 

never had any intimacy. 
Q. Did you ever get up recommendations afterward for an appointment under him ?-A. 

I went there to ask him to allow some young man to enlist in the signal service, and took 
a letter of his in there; that is all. 

Q. vVere you ever present upon more than one occasion when Mr. Hawkins Taylor and 
Dr. Bradford were conversing about this post-tradership '?-A. I think I met them together 
several different times. 

Q. Did you, for Dr. Bradford, see Mr. Hawkins Taylor about the matter 1-A. I may 
have done so. I don't recollect. I saw Mr. Taylor several times. \Ye had several conver­
sations about the matter from time to time. 

Q. What was tho nature of your conversations with him rega ding this transaction ?-A. 
Nothing- more than what would ordinarily transpire. 

Q. vYere you to have gotten more money than the $10 ?-A. No, sir. Dr. Bradford at 
<>ne time said to me, however, tha,t if I would look after his interests here while he was 
away, if he made any money he would send some to me. 

Q. Do you know that Mr. Taylor did demand of Dr. Bradford $J 00 for your services in 
the matter ~-A. No, sir. 

Q. You never received anything but the $10, which was in the nature of a loan ?-A. 
That is all, sir. 

\VASHINGTON, March 22, lBiG. 
F. G. H. BRADFORD sworn and examined. 

By the CHAIRMAN : 
Question. 1f you were ever an applicant for a post-tradership, please state when it was 

and for what post.-Answer. In the latt :w part of February, Or the J st of March, l 871, I 
made application for the post-tradership at Fort D. A. Russell, or any other frontier post. 
D. A. Russell is in ·wyoming. 

Q. What step:s did you take ?-A. I made out my application in writing, and, together 
with the letters accompanying it, sent it to Senator Hamlin and received his indorsement, 
and upon that received the indorsement of several of the Maine delegation. , 

Q. Was it the entire Maine delegation ~-A. With one or two exceptions. I met Mr. 
Benjamin D. Peck, who is now in the Treasury Department-a clerk, I believe, as he was 
at that time. I told him what I had done, and he informed me that he had a friend here in 
the city by the name of Hawkins Taylor, who was an intimate friend of the Secretary of 
·war, and no doubt if I could make his acquaintance that he would secure the appointment 
without any trouble whatever ·with the indorsements I had received. Mr. Peck was instru­
mental in introducing me to members from Maine and securing additional indorsements at 
i,l1e time I received Senator Hamlin's indorsement. An appointment was made to meet 
Mr. Hawkins Taylor. \Ve met in the rotunda one morning with Mr. Peck, and I was intro­
duced to Mr. Taylor and after a little conversation e intimated that he would do anything 
that he possibly could in his power, but would do it for a consideration. 

Q. \Vas anything intimated about his power with the Secretary ~--A. That was subse­
quently. He asked me to show him my application, which I did, with tho indorsements 
thereon, and he said he would take them and Jet me know in a day or two. Two or three 
days after this I met him by appointment in the rotunda, when he said that he was doing 
everything that he possibly ·could; he impressed upon my mind the difficulty that he would 
have in getting· this through ; and after three or four days he said he had seen the Secretary, 
and it would be necessary for mr, to make it a little stronger, to procure the indor.:;ement of 
the Delegate from New Mexico, or, rather, he told me that Fort Russell had been promised, 
and asked me how I would like Fort Craig, in the Territory that I had served in. I 
told him that I was willing to accept almost anything in the way of a post-tradership, and 
he said he would see about it, but wanted me to obtain the indorsement of the Delegate from 
New Mexico. It was after the expiration of tho term of Congress. Mr. Francisco Chaves 
was the Ex-Delegate, and I went to him and procured his indorsement. Mr. Taylor told me 
that he would see about it. Day after day passed, and he came to me one morning and said 
that the Secretary wanted to see me. He gave me a card to present to the Secretary, or to 
one of the ushers, when I visited the Secretary's office, and [ was ushered into a private 
room. S.}cretary Belknap wanted to know what I wanted with a position; that I bad a very 
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good profession, and he did not see why I wanted a position as post-trader. I explained to 
him that I had been in the service for some years, and that I simply wanted to make a little 
money outside of my profession; and after some little talk with the Secretary he ·wanted me 
to write a letter to him in H'~gard to some money transactions which I had had previously. 
He wanted to know if I had not been a lRtle loose about some money transactions that I 
had. Said I, "Mr. Secretary, if you will give me any intimation of any particular case that 
I have had, I will inform you with a great deal of pleasure. I have never had many very 
large money transactions; consequently I cannot recollect any transactions not perfectly 
correct." The Secretary then requested me to write him a letter and state to him what my 
business had been and what transactions I might have had, saying he always made it a 
point to inquire into the record of any appointment that he made, and he had discovered at 
the Surgeon-General's Office that I bad done some little thing that was wrong in some money 
transactions, and if I had not been perfectly correct he wished me to write a letter explain­
ing the whole thing. A few days afterward Mr. Taylor met me on the street and said, "I 
have your appointment," and he produced it; "when you come up and give me the amount 
you agreed to give me, $250, and make out the written agreement, then I will give it to you." 
"Very well, sir; your money will be in readiness in the morning." This was in the after­
noon, and be showed me the appointment. The following morning I went to Mr. Peck's 
office-I have fcrgotten the number-gave Mr. Peck $200, counted it out, and took his receipt, 
and asked him to give it to Mr. Taylor before I went up in the afternoon to get my appoint­
ment, saying that I had already seen Mr. Taylor and bad promised him $250. I went there 
in the afternoon and met Mr. Taylor--

Q. Did you give Mr. Peck any money at that time ?--A. I gave him $10 n.t the time. I 
went to Mr. Taylor's house that evening-I think it was the same evening-and the appoint· 
ment that I received was addressed to me, to the "care of Mr. Hawkms Taylor," on the 
face of the appointment. Then, a day or two afterward, I gave Mr. Taylor a note, made 
payable to me, at the First National Bank of Santa Fe, for $~50, to be discounted. Prior to 
giving this note, at the time I paid him this money, I entered into a written at"reement, 
which I signed, to give him $1,000 a year as long as he would retain me at that post; and 
be assured me that his intimate relation and his confidence, everything of that kind, with 
the Secretary would enable him to do it. He promised to retain me for $1,000 a year, which 
I agreed to give him. 

Q. The agreement was written and signed, and he was to protect you there by his influ­
ence with the Secretary ¥-A. I gave him this note, and he said he thought he could have it 
discounted. I had two notes, one for $~50, and one for $~75. I gave him the $250 note. I 
bad paid the $200 in money, and be wished to take the other $50 out of this $'250 note, and 
be was to return me the balance. I indorsed the note and gave it to him, and a day or two 
afterward, in the presence of Mr. Peck, he said : •' I can discount this note, but unless you 
will agree to g1ve Mr. Peck $100 more, I will retain the note and pay it, and then I will re· 
turnyou$100." He said if I did not do that he would break me up entirely. Said I: "Very 
well, sir; g1ve Mr. Peck the $100 out of the note, and give me $100." 'l'hat accounts for 
the $100 that Mr. Taylor returned to me. He held the note. Shortly after that I went to 
New York with a friend of mine from Santa Fe, who was then an applicant for the post· 
tradership at Fort Wingate. 

Q. During those interviews with Mr. Taylor and with Mr. Peck, was it shown to you in 
any way by letter from the Secretary of War, that Mr. Hawkins Taylor was a recognized 
friend and intimate of the Secretary ~-A. I never read the letter myself. Mr. Peck informed 
me, when he said he thought it advisable for me to meet Mr. Taylor, that Mr. Taylor bad 
shown him a letter from Secretary Belknap, wherein he said that be would be happy to 
meet him at his house, or at his office at any time or any hour, and he would be happy to 
do anything for him, or for his friends. I informed Mr. Taylor of this fact, when he met me 
and urged me day after day here, and he said, well, he had a letter from the Secretary ; but 
be did not produce it, but Mr. Peck did read that letter and so informed me. I went with 
Mr. Spiegelberg, who was then an applicant for the post-tradership at Fort Wingate, te 
New York. He has a large house there, and also one at Santa F e. Spiegelberg Brothers 
supplied a great many posts in New Mexico at the time. Mr. Willy Spiegelberg was here 
at the time, an applicant for that post, and I understood that Mr. Hawkins Taylor was ex­
erting himself in his behalf for that post. I went to New York with him, with the view of 
making an arrangement for him to furn ish stock for Fort Craig, which I had secured. I 
met his brother there in their wholesale store, and every arrangement was made by which I 
could have all the goods I wanted for that post supplied. Previous to that I had met a gen­
tleman here, who is now a captain in the Ninth Cavalry, ]'rank T. Bennett, who was very 
much interested in the welfare of his friend Wood Dodd, who at that time resided at Santa 
Fe; he was out of employment, but had been an old post-trader's clerk at Fort Sumner, and 
Captain Bennett wan ted to "set him up in business," as he termed it, and he approached 
me and said, "I will advance $1,500 for the benefit of Wood Dodd if you will accept him 
as a trader, or as manager of the tradership, and he can pay me whenever be pleases." 
With that distinct understanding I entered into an agreement with Capt. Frank T. Bennett, 
and be paid me the $1,500, including those two notes, one of $275 and one of $~50, both of 
which 1 have understood within the last year and a half are, or have been, in the hands o£ 
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Mr. Hawkins Taylor. Mr. Frank T. Bennett was here about a year ago, or maybe a little 
more, and said that he had been hounded to death about the payment of those note ; that 
both notes were in the hands of Mr. Hawkins Taylor, and that he had been intimidated, 
through outside sources, for the payment of those notes, the intimation being that otherwise 
he would have trouble with the War Department, inasmuch as it was a well-known fact that 
Army officers could have no interest directly in a post-tradership. For the reason of exonerat­
ing Captain Bennett, I drew up a written statement, a year and a half ago, when I supposed 
nothing would ever occur again, stating that the money that he advanced and the notes that 
he gave were given solely for the purpose of starting his friend, Wood Dodd, in business, 
and that he was to have a half-intlwest in the post-tradership at Fort Craig, and the man­
agement of the business, and to refund any money that had been loaned him. Captain Ben­
nett was ordered away-down in Texas-and he knew nothing about the business, and had 
no more interest in it than the man in the moon. He simply advanced this money for the 
benefit of his friend, Wood Dodd. I went to New York; made all the arrangements for 
goods. Mr. Spiegelberg advised me that I could have anything in the way of goods that I 
wanted, and that Mr. Wood Dodd was a perfectly responsible man; and at that time Mr. 
Spiegelberg suggested the propriety of taking that post from me, running that at the same 
time with others. He was in hopes that he might obtain Fort ·wingate, and he said that 
Fort Craig was only a small affair, but in connection with other posts in the Territory, and 
with the large business that he carried on at Santa Fe, it might pay him. He failed to se­
cure the post of Fort Wingate. He, however, advised me to go out, and I could have all the 
goods I wanted, and when we got started, he would see what arrangement could be made. 
That is, if he found it would be profitable to merge the two other posts there together, then 
we could enter into some arrangement which would be satisfactory. I returned to Wash­
ington, and was about to take my departure for the post, when I met a young gentleman by 
the name of Link. He had been an officer in the Army, but he went out of the service with 
pay. He offered me, after he had learned that I had secured this appointment at Fort 
Craig, $2,500 for the post. I declined it, and about the time I was in readiness to start, I 
met Mr. Link again in the National Hotel. He asked me when I was going to start for 
New Mexico, and I replied, to-morrow or next day. Said he, "What are yon going to do 
out there?" I told him that I had made all my arrangements in New York, and everything 
was accomplished. He said, "You had better have taken my offer of $2,500 a few days 
since." Said I, "Why Y" "They have appointed another man in your place." "Is it 
possible Y It is the first I have heard of it." I went to the War Department, and found 
that Bonafacio Chaves, a brother of the Ex-Delegate, had been appointed; and I immedi­
ately sought Mr. Taylor, to ascertain why the change bad been made. "Well,'' be said, 
"be made it because he wanted to." "Why?" "Because," he said, I "was round the 
Metropolitan Hotel, drinking with prominent democrats, associating with Bob Mitchell and 
all the men who were reputed democrats from that Territory, and he just went up and had 
it changed almost as soon as he had it made." I thought that was hardly a fair shake, and 
that he might as well return the amount he hau received for his services; and I sent a gen­
tleman to interview him, by the name of C. C. Coggswell, who, the last I heard of him, was 
in Providence, Rhode Island. He had two or three stormy interviews with Mr. Hawkins 
Taylor. Mr. 'faylor failed to respond. He would not say anything in regard to returning 
the money; and a few days afterward Mr. Coggswell (I cannot vouch for this testimony 
myself; I visited the War Department with him, but did not hear this interview) inter­
viewed thfl Secretary of War. The Secretary abruptly informed Mr. Coggswell that he in­
tended to run that Department as he pleased, and that Dr. Bradford could sell out any 
goods that he had forwarded there to his successor, and that he supposed that this man 
came there as a newspaper writer, simply, to report in the New York Sun or some other dem­
ocratic paper everything that was said; that Dr. Bradford was a scalawag, and Mr. 
Hawkins Taylor he bad nothing to do with; and furthermore, on Coggswell's saying to 
Secretary Belknap that he had understood that there were certain parties in the confidence of 
the War Department by whom appointments could be made and revoked at pleasure, the Sec­
retary very indignantly jumped and said, "The man is a damned liar, and I can whip him, 
that says so." Whereupon Mr. Coggswell said--

Q. Was that the end of this matter ?-A. I did not read the statement of Mr. Taylor yes­
terday. I don't know what he stated there; consequently I cannot reply to it. There 
is one little point that I did read in the Baltimore Sun this morning, stating that I had 
sold out my post·tradership for $1,500, and had gambled H away; it is not true. I never 
sold my post-tradership. I was in readiness to go, and according to the order or letter of 
appointment, I was allowed ninety days to get to my post. Within thirty days I was ready 
to go. It was taken away from me without any notification whatever. 

Q. Did you ever pay to any other person than Mr. Hawkins Taylor and ~fr. Peck any 
money to secure this post ?-A. Nothing at all, sir. 

Q. They were the only persons you paid ~-A. Yes, sir. 
Q. Did you ever receive any money back, either from Mr. Hawkins Taylor or Mr. Peck 7-

A. Only from the note that I gave him ; outside of that, I had paid him $200 bef,He. 
Q. And you paid him $50 out of that note ~-A. He was to recmve $50 out of that, and 

he returned me $100 out of that discounted note for $250. 

H. liis. 184-7 
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Q. That discounted note bas nevE:r been paid 1-A. It never bas been paid, for the reason 
tbat--

Q. Therefore he might well say that he bad paid you back $100, which you gave him in 
cash, because if be gave you $100 out of the proceeds of the note, and it bas never been paid 
to him, of course he paid you back that much.-A. The $200 money transaction was en­
tirely separate from the note. The payment of the $100 was simply that part that was 
coming to me out of that note. He refused to give up the note or any part of it, unless I 
would agree that be could pay )fr. Peck $100 out of that note. 

Q. Did be pay Mr. Peck $100 out of that ?-A. I don't know; I don't think be did. He 
held the note, and he says, "If you will indorse this note, I think I can have it discounted 
for you." I said, ''Very well; you take $50 out of it and return the $200." Afterward 
be said, "I will upset your tradership.'' 

Q. Did he give you $100 ?-A. He gave me $100, with the understanding that he had 
bad it discounted, and I received $100 out of that note, not out of the money that I had 
paid him previously. 

Q. Then by the appointment of :Mr. J. B. Chavez on the 6th of June, 1871, you appear to 
have held this post from April 1 to June 6,1871, and on the 6th of June, 1871, Mr. Chavez 
was appointed, and continued there until the 23d of April, 1872; do you know what arrange­
ments he had with Mr. Hawkins Taylor ?-A. I can only say this in regard to that: At 
the time I made the application for my appointment at D. A. Russell, or any other post, and 
procured the indorsement that I did, Mr. Taylor came to me and asked me how I would 
like to have :Fort Craig. I told him I would like that or any other post ; it did not 
make any elifference which one, but I did not think Fort Craig would be quite as lucra­
tive as D. A. Russell. Said he, "I think I can get you Fort Craig; but the Secretary 
wants some one from the Territory to indorse you." I told him that I thought I eould get 
Mr. Chavez to indorse me, and I sent him the papers. Mr. Taylor walked off to another 
part of the Capitol. I sent for Mr. Chavez, whose term had just expired; he came out and 
said, ''I am not a Delegate from New Mexico ; " in fact, at that time there was no Delegate, 
and he put an indorsement on my papers, not supposing, however, that it was going to be 
for Fort Craig, because Fort Craig did not appear in the body of the application. I an­
nounced to Mr. Chavez a few days afterward that I was appoiated to Fort Craig, and 
showed him the appointment. He seemed at the time very much surprised, although be 
congratulated me; but after Mr. Chavez returned to New Mexico, (while here he was a very 
intimate friend of Mr. Hawkins Taylor,) almost immediately after his return to New Mexi­
co my appointment was revoked, and J. B. Chavez, a brother of the Delegate, was appointed 
in my place. 

By Mr. ROBBINS: 

Q. In your interview with the Secretary of War, did you say anything of the arrange­
ments you were making with Mr, Hawkins Taylor?-A. The only thing that I recollect that 
was said in regard to that was this : The Secretary said that Mr. Taylor had recommended 
me or had sent me there, but that he took it upon himself to inquire into the record of any 
appointment that should be made. 

Q. Did you inform the Secretary that you were paying Mr. Hawkins Taylor ?-A. I did, 
sir. The Secretary was informed that Mr. Hawkins Taylor was to be paid for his service. 

Q. Did you inform him ?-A. Mr. 'I'aylor told Mr. Peck, according to Mr. Peck's state­
ment to me, that he went to Mr. Belknap when I first gave him the papers, and he said, 
"What do you know about Dr. Bradford?" Mr. Taylor said, "I know nothing about him 
except simply that he was introduced to me at the Capitol, and I am desirous of procuring 
his appointment. I understand that he is a man suited to the position," &c. 

Q. Come to the point in answer to that question. We want to know how he was in­
formed about Mr. Hawkins Taylor being paid money f-A. I informed Mr. Belknap myself. 
I informed him this, that through Mr. Taylor, I had called upon him, and that Mr. Taylor 
was my agent, and was receiving compensation, of course. 

Q. Compensation in money for it ?-A. Compensation for his services. 
A. What did the Secretary say about that ~-A. He said he knew nothing about agents at 

all; that he had nothing to do with agents at all ; that he made it a point in making an ap­
pointment to examine the man himself. 

Q. Did he say anything to you in the nature of a proposition to receive something from 
you himself?-A. No, sir; he did not. 

Q. He made no intimation of that sort 1-A. Not the slightest in the world. 
Q. It was after this interview in which this information was given to the Secretary that 

you received the appointment 1-A. Yes, sir. 
Q. When the SecretMy appointed you he knew that you w·ere paying Mr. Taylor for his 

influence to get it ?-A. I would not undertake to say that be knew it from any personal 
knowledge, but as I have stated here. 

Q. We are going upon personal knowledge. What you say to him you know that be 
knows, don't you ?-A. General Belknap knew very well that Mr. Hawkins Taylor was my 
agent. 

Q. Just answer my question, if you please. When you received that appointment from the 
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Secretary, he knew at the time that you had paid Mr. Hawkins Taylor for his influt>nce to 
get it, or were to pay him, because you had so told him yourself?-A. After the knowledg·e 
of the facts in possession of the Secretary, and the interview that I had bad with him, and 
from the fact that my appointment was addressed to me to the care of Mr. Hawkins Taylor, 
I should suppose that the honorable Secretary knew all about it. 

Q. You don't seem to understand my question. You have stated here that in the inter­
view with the Secretary you informed him that you were paying or were to pay Mr. Haw­
kins Taylor 7-A. I only wished to convey the idea that the Secretary knew that Mr. Tay­
lor was my attorney or whatever you may ploose to term it, (I don't know anything about 
these terms,) and from the previous interview that Mr. Taylor had had with the Secretary, 
and his informing the Secretary that he knew nothing about me beyond his simple introduc­
tion, I should think he knew. 

Q. I asked you awhile ago a very plain question, and you gave me a very plain answer. 
I want to know whether you stick to it or not. I asked you if you said to the Secretary that 
you were to pay a compensation to Mr. Taylor, and you said yes, that you did tell him so ; 
now, what do you say-do you take it back or do you stick to it ?-A. I stick to the state­
ment that I made that I informed the Secretary that Mr. Taylor was my agent and he was 
acting as such for a compensation. That is what I intended to convey. 

Q. You mean agent in regard to this business of procuring the appointment ?-A. I don't 
know what you may be pleased to term it, but I was led to believe not only by himself but 
by the party introducing me, Mr. Peck, that he was in intimate relations with the Secre­
tary. 

Q. You do not answer me directly. I will ask you again. When you said to the Secre­
tary of War that Mr. Hawkins Taylor was your agent, did you say, or mean to say, or to be 
understood that he was your agent in regard to this matter that you were then transacting 
with the Secretary of War in connection with getting this appointment f-A. I had no other 
business with the Secretary of War except that. 

Q. Did you make the Secretary understand that he was your agent in that business 7 
Answer that question directly, yea or nay.-A. Do you mean during my conversation with 
the Secretary 1 

Q. Yes, sir.-A. I don't know that I came out pointedly and told him that Mr. Taylor 
was my agent in point of fact, but from the conversation that ensued between us, he cer­
tainly must have understood it. 

Q. Must have understood that be was your agent in connection with this business f-A. 
With this business, and that alone. 

Q. I ask you again, when you got the appointment from the Secretary, did be know that 
you were paying Mr. Taylor to serve you in getting it ~-A. That I could not answer. I 
don't know whether he did or not. I don't know anything about that. 

Q. Had you not informed him prior to that that you were paying Mr. Taylor ~-A. That 
Mr. Hawkins Taylor was acting as my agent for compensation ; but ·what he did with that 
amount of money I don't know. 

Q. I am not asking what he did with it. You say that you told the Secretary that you 
were paying Mr. Taylor compensation 7-A. I beg pardon, sir; not in so many words. 

Q. Well, you had conveyed that idea to the Secretary ~-A. Certainly, I had. 
Q. You had made him know it 7-A. Most assuredly, I think. 
Q. Well, he did know it, then, when he gave you the appointment ?-A. I presume he 

did; I don't know. 
Q. Do you presume about it 7 Are you not c::rtain of it if you made him know it ~-A. 

Well, I would not undertake to say what yon were thinking about, if I conveyed an idea 
to you. I wouid not undertake to say what conclusion you would come to in regard to any 
remark I might make. I simply presume that the Secretary understood that Mr. Taylor 
was to be remunerated for any service which he rendered me. 

By Mr. BASS: 

Q. Do I understand you, from your cross a'Jd from your direct examination together, to 
say that yon did or did not tell the Secretary directly that you were to pay any compensa­
tion ?-A. For the post? 

Q. Yes; for the post or anything else.-A. I thought that I bad answered the question. 
Q. You have answered it so many different ways th1:1t I cannot tell what you mean.-A. 

And the question has been asked in so many different ways, that really I cannot compre­
hend it. I did not tell the Secretary that I was going to offer so much for the post; but 
that Mr. Taylor, who had given me a card, was acting as my agent for a compensation. 

Q. You are quite sure you said that, are you ?-A. I am. 
Q. When did you tell him that 7-A. I cannot tell you the particular moment of the in-

terview, but it was during the interview, the only interview I had with him. 
Q. How long did that interview last? -A. I think about half an hour. 
Q. Was anybody present 7-A. No, sir; he took me into his private office. 
Q. What occasion had you to tell him that 7-A. Simply the reason that he asked me 

what I wanted with the post. He said I had a good profession, and said he," Why can't you 
go to work and practice your profession, and get along without anything of that kind?" I 
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told him that I had been in the service some years as an acting assistant surgeon, and had 
been knocked about a good deal; that I had lived in New Mexico for five or six years, 
and intended to return there and become identified with the people, and remain there and 
make it my home. 

Q. Go on.-A. For that reason, that the practice was not remunerative enough to 
support myself and family, and inasmuch as they offered me Fort Craig, which would 
probably pay, with good management, $4,000 or $5,000 a year, I thought that I could get 
along very well. 

Q. Go on. 'What was there further in that connocotion? Was that all that took place 
in the interview ~-A. No, sir; I have already said that he asked me in regard to some 
money transactions. 

Q. What was that money transaction that he thought you had been engaged in ?-A. I 
don't know; he never told me, but I heard of it afterward. 

Q. What did you mean, then, when you said that you wrote a letter explaining it ?-A. 
He asked me to write a letter to think over any money transactions that I might have had 
formerly, and write, and I wrote him a letter, and I suppose it is on file, (or else destroyed,) 
saying that I had no recollection, but that if he refreshed my memory, I would be very 
happy to explain. • 

Q. Then I misunderstood you again. I understood you to say that you wrote an explana­
tion of it.-A. No, sir; I said that I had no recollection of it, but if he would intimate to 
me anything of the kind I would be only too happy to inform him. 

Q. Proceed with that interview, the only one you say you ever had with the Secretary of 
War.-A. Well, we wound up by stating, or rather he stating to me--

Q. I don't care about ' 1 winding up" until you come to that. Go ahead from the last 
point you have given.-A. The interview closed on that occasion by his saying, "Very well, 
doctor; you write me a letter stating all this, and I will consider the matter further." 

Q. Have you told all that took place at that interview?- A. Yes, sir. I cannot recall 
anything but what I have stated here. 

Q. I asked you to tell what took place at that interview, from the beginning to the end; 
the interview as it occurred, not with reference to what you have testified before. Now, have 
you told the whole thing in answer to my interrogatory ?-A. I cannot recall the facts of the 
interview further. 

Q. Who introduced you ?-A. A card from Hawkins Taylor. I was immediately shown 
into the Secretary's private room, and there we had the interview, without anybody being 
present. 

Q. So that your statement details, so far as you can recollect, all that took place ?-A. 
That is the substance of it. There may have been something that has escaped my mem­
ory. He dwelt particularly on what I desired to have the post for, and also in regard to 
this little money transaction that I had had at some time. I informed him that I never had 
had any very large money transactions, and that I did not know that I had ever been se­
riously involved. 

Q. Tell us a little about that $250 note; you say you never paid it ?-A. It was made 
nayable to me. 
• Q. I understand that; but you indorsed it ~-A. I have never seen it since. 

Q. Your name was on the note, so you were liable to pay it ?-A. Had it been presented, 
I would have done so. I received a letter from the gentleman who signed the note asking 
me to protect him, and I wrote back that I would do so. 

Q. But the holder of it has never taken pains to present it ~-A. He bas never taken 
pains to present it. 

Q. How long have you lived in this city ?-A. Since the fall of 1873. 
Q. Where were you before that ?-A. Prior to that I was in California and Oregon. 
Q. How long were you there ?-A. I left Washington in J uue and returned in October or 

November. 
Q. Where were you before that ?-A. Prior to that I was in Baltimore six or eight 

months. 
Q. What were you doing there ?-A. I was attending to practice. 
Q. What were you doing in California and Oregon ?-A. I was an acting assistant sur­

geon by appointment of the Surgeon-General. 
By the CHAIRMAN : 

Q. The $250 note, as I understand it, was a part of the consideration given by this Mr. 
Bennet to make up the $1,000 which be agreed to pay for his friend who was to have an 
interest in your post f-A. Yes, sir. 

Q. And it was made payable to your order ?-A. Yes. sir. There were two notes, one at 
thirty days and the other at sixty days ; one for $'200 and the other for $~75, and the bal­
ance he paid in money, out of which I paid Hawkins Taylor $200 in money. Taylor was 
to take $50 out of the note after be g·ot it discounted, and as soon as he got it in hi!:! posses· 
sion be refused to give it to me, unless I would pay back.$50: and as soon as I found that I 
was removed and that be boasted on the street that he had removed me, I immediately sen t 
word not to pay him at all; that I bad paid dearly for my experience, and had found that 
that appointment dated April 1 turned out to be an "April fool." 



SALE OF POST TRADERSHIPS. 101 

WASHINGTON, March 23, ] 876. 
JOHN FLETCHER, residing at present in Indianapolis, formerly in Topeka, Kans., and at 

one time a contractor at Fort Dodge and at Camp Supply, was sworn ; but a very brief ex­
amination showed that he had no knowledge on the subject underinvestigation, and he was 
reprimanded by the chairman for having obtained a subprena under false pretenses. 

\VASHINGTON, March 23, 1876. 
ALEXANDER McDowELL McCooK sworn and examined. 

By Mr. DANFORD: 
Question. Please state your position in the Army.-Answer. I am lieutenant-colonel of the 

Tenth Infantry and colonel and aid-de·camp to the General-in-Chief of the Army, stationed 
at present at Saint Louis, Mo. 

Q. I find published in the New York Herald of the 7th of March a purported interview, 
taken from the Saint Louis Globe-Democrat, to which I desire to call your attention, in rela­

ttion to two matters. I will read the statement. 
The WrrNESS. I would like to state first to the committee that that publication is unau­

thorized by me in every particular; that I never made any statement for publication in re­
gard to this matter, in my life. 

Q. I want to call your attention to two statements that seem to be specific. The interviewer 
reports you as saying: "I confidently expected the exposure, and knew that it must come 
sooner or later." "Do you mean to say that the frauds alleged were known to you~" 
"Yes; to me and to every officer who bas had garrison-duty to perform in the West for 
several years past." Have these frauds been personally known to you ?-A. I have never 
known of any fraudR connected with this business-what could be called frauds. I have 
stated to my brother-officers that I believed that upon investigation these facts would be 
proven in regard to the sale of the post-trauerships. 

Q. You bad beard rumors Y-A. Yes, sir; I bad beard conversations. 
Q. In relation to such sales. To whom did you believe those sales could be traced f-A. I 

belieYed that the purchase could be traced to some of the men that I knew occupied the 
positions. My belief was based upon the fact that men, in particular one gentleman who 
bad been recommended by the council of administration, and approved by myself, as post­
trader, was removed, and an entire stranger who had never been in that country sent down 
there to do the business. 

Q. Had you any knowledge or information that led you to believe that these sales of sut­
lerships could be traced to the Secretary of Wad-A. No, sir; I had not. I did not know 
that they could be traced directly to him, but, of course, as a man of experience, I believed 
that these things were sold, and that either he or some middle-man was selling them-that 
money was being paid for them. It is a matter of common conversation among officers in 
the West-at the western posts. I will except some cases. In that interview, I am charged 
with saying that •• post-traders are thieves." I never used such language, because I know 
of some who are very nice gentlemen. 

Q. Further on in this interview you aJ e reported as saying, " Why should Fort Sill have 
been alone chosen for a transaction of the character alleged, when other posts may be as 
readily manipulated by those at the head of the War Department ?"-A. I know nothing of 
that remark. I have no recollection of it at all. 

Q. The interview proceeds : "These are all grave questions, no doubt, but, general, let 
me understand-do you believe that the doubtful transactions shown to have been engaged 
in by the Secretary of War extend to posts other than Fort Sill?" To which you answer: 
"Do I believe soY Yes, I do; nay, I think I might with propriety say that I know so. ' 

The WITNE~S. I never made such a remark. That I believed so, there is no question, 
because I did believe it in my own mind ; but that I knew so-l never made such a .remark. 
Belief and knowledge are very different things. 

Q. Farther on in the interview this occurs: "Do yon know of any individual cases of 
'farming out' that you can mention-that is, in addition to the case of Marsh, which has 
been made prominent f" ''I should not have to go a great way-not outside of the city of 
Saint Louis. 'l'here is a man resident here who lives upon the proceeds of a sutlership 
which be is presumed to hold at Fort Union. He had friends powerful enough to reach the 
Secretary of War, and he was appointed. But he prefers the comforts of civilization to a 
rude life in camp; therefore, be farms out his position and receives a goodly share of the 
spoils." 

The WITNESS. I never made such a remark as that. 
Q. Nothing that was in substance that f-A. There was 8, matter that was discussed there, 

but I don't think it was in the presence of this interviewer. I didn't know the man to be a 
correspondent when he came into the office. 

Q. Did you make any remark such as is attributed to you here ?-A. Not to my recollec­
tion. The fact of this gentleman living in Saint Louis was discussed and talked about in the 
office. 
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Q. Did you know that fact ?-A.. No, sir; I did not; nor did I know the gentleman re­
ferred to. I never saw him. 

Q. Did you mah:e any statement of that character to this correspondent ?-A.. I did not, 
to the best of my recollection. 

Q. State t.o the committee, if you desire to, the circumstances under which this interviewer 
came into your office, and what you did say to him.-A.. A.fter the news of General Belknap's 
resignation reached Saint Louis, there was considerable excitement there, as I presume there 
was all over the country. We had numerous people come to headquarters to make inquiries 
in regard to the post-traderships. I have received several letters upon that subject myself. 
General Sherman, I think, bas received some. He has been appealed to in person by others, 
and there were numbers of people come there to make inquiries in regard to this post-trader­
ship business. I would answer questions civilly that were put to me. I was at the desk, 
in charge of the adjutant-general's office, and when this young gentleman came in and had 
the conversation, he asked me, I think, three questi_ons, according to my recollection 
only three, and I answered them. He inquired about bow many posts there were ; whether 
post-traders were appointed at all, or rather I told him that there were about one hundred 
and ninety-five stations in the A.rmy; that included all in different parts ::>f the country; 
and I think he asked me about how many of those post-traders were appointed to. Ire., 
marked that I supposed about three-quarters or one-half. He then inquired if I had ever 
been stationed on the frontier. I told him I bad; that I had been stationed in Texas. He 
asked me if I had ever known of anybody being sent to those posts not recommended by 
the officers. I said this, in substance, as I recollect the questions that were propounded to 
me: I told him that in two instances I had, one at Ringgold Barracks, the other at Fort 
Concho. A.t Ringgold Barrracks we had a man named Thomas Gilgan, well known to the 
officers on that frontier as a gentleman. He was elected post-trader there, and his appoint­
ment was approved, and my recommendation was approved by the commander of the de­
partment. He was displaced. The first notification that I received was that B. F. Grafton 
was appointed. He never made his appearance. Then a man named Tackeau came there, 
a stranger to everybody, and had with him an appointment as post-trader. The other in­
stance was at the Fort Concho post. Mr. Conrad had been in partnership with Mr. Wal­
lack, but for some reason I don' t know (they were both gentlemen) had dissolved the part­
nership. Mr. Conrad came to me and asked me to recommend him for the position of post­
trader at Concho. I replied that I had nothing to do with that post, but if he wanted it, 
and received a recommendation of General Merritt and the officers stationed there, that I, 
knowing him for the last eighteen months, and his efficiency as a post-trader, would most 
certainly give him my recommendation. He tried to get the appointment, but failed. A. 
gentleman named Joseph Loeb got it. I saw him once, I think, in San Antonio, and think 
his residence was there. 

By the CHAIRMAN: 

Q. You said he asked you three questions. What was the third 1-A.. The first was in regard 
to the number of posts. Then he asked in regard to these instances in Texas, and I told him, 
and I considered each case as a separate question. I didn't know that he was a reporter at 
the time. Gentlemen have come in there and made inquiries, and I have shown them the 
law for the appointment of post-traders ; several persons came and inquired for information; 
but in regard to that publication, it was unauthorized in every way. 

Q. Is there any information in your possession touching that subject that would be of im­
portance to the committee ~-A. No, sir; of my own knowledge, nothing. 

Q. I think it would be within the purpose of the committee in their report to make some 
recommendations in regard to this system of post-traderships. What would be your view?­
A. My recommendation is most positive, to return to the old system, to allow the council of 
administration at the post to select a candidate; and let that candid~tte be approved by the 
commanding officer and then by the superiors up as high as thPy see fit to carry it; but I think 
that the basis should be with the council of administration and the commanding officer. 

Q. A.nd that no man should be appointed without their recommendation ~ -A.. Yes, sir; 
because those officers will select gentlemen for their post-traders with whom they can asso­
ciate. Society is very limited on the frontier, and the officers would always desire to have 
gentlemen to occupy that position. 

Q. You would have the law restored to Y\' hat it was prior to 186i ?-A. If I were a legis­
lator I would vote to restore it at once. I have never heard any dissenting voice, and I 
don't think there is, from General Sherman down to the lowest lieutenant in the A.rmy, in 
regard to that. 

Q. "What was thefee1ing generally in the A.rmy in regard to this change of the law; was it 
that it would necessarily introduce corruption and fraud ?-A. We had no right to prejudge 
the law. 

Q. 'Vhat has been the result, in your j udgment ?-A. I only know what I have heard, and 
the published testimony. 

By Mr. ROBDJNS: 

Q. What time Jid :Mr. Tuckeau come out there ?-A.. 1 think in 18i(l. 
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Q. \\'hat time did the other man you spoke of go to Fort Concho ?-A. I don't know the 
time. It was in 1873, I think. 

Q. Was he appointed by the Secretary of War ?-A. No one else had the power to ap­
point. 

Q. Then the Secretary of War declined to appoint those who were recommended by the 
officers, and appointed others ~-A. Yes, sir; in those two instances. We had no oppor­
tunity of recommending Gilgan, as the other came there with the appointment. 

By Mr. BLACKBURN: 
Q. Were you not on duty in Texas in 1870 and 1871 ?-A. Yes, sir; I have been on duty 

continuously in Texas from April, 1867, until I was sent from Fort l\IcKavett as a member 
of the equipment board, in 1874. 

Q. Did you ever make any communication to the War Department while you were on 
duty in Texas, probably in 187 J, in reference to the abuses existing in that department~­
A. I called the attention of the "\V ar Department to some facts that I thought needed in­
vestigation down there. 

Q. Do you know whether any action was taken upon it, or any attention paid to it, or 
whether it was pigeon-holed ?-A. I don't know what became of the paper. I traced it 
through General Sheridan's headquarters, and I don't know what became of it after that. 

Q. That was about the year 1871, was it not~-A. I think it was in that year. 
Q. Do you remember what the abuses were to which you called the attention of the War 

Department at that time ?-A. Very distinctly. 
Q. Will you please state them ~-A. I had been selected by General Halleck and ap­

pointed special inspector of the Division of the South. I was then in command of the post 
at Fort Brown, Texas, and my orders were to proceed up through Texas, to go anywhere 
that I thought my duties would require me to go, to make investigation in regard to the 
purchase of a lot of cavalry-horses. I made the investigation and made the report. There 
was a great deal of talk among the officers of the Army, and many citizens there, about the 
corrupt administration of the Department, especially the Quartermaster's Department, in re­
gard to contracts. Reports had come to me that there were improper transactions going on 
there, which I considered the Department in Washington should know. I understood as to 
some of the officers of the Army who were stationed at Austin when General Reynolds's 
l1eadquarters were there-that the citi:tens subscribed money to pay the rents of their houses 
there, and at the same time they drew commutation. I thought that was not a proper thing 
to do. I was also informed that money had been ofl'ered for the removal of the headquarters 
from Austin to San Antonio, Texas. I had heard that there had been or was g·oing to be a 
meeting of citizens in San Antonio to subscribe for this money. I don't know who 
those citizens were, but I know who my informant was. It was also reported to me that 
two contractors there named Adams and Wicks had made General Reynolds a present of a 
house and a square of land in San Antonio. I went to the proper office and secured a copy 
of the deed of that land, which I paid for. The deed was a transfer of this property from 
E. D. L. Wicks to Mrs. Reynolds, "in consideration of $10,000 to him paid." The trans­
fer was witnessed by H. B. Adams, the other partner of the firm. I called attention to the 
scandals that were circulating around there; I commented upon this subject of officers of the 
Army receiving presents from contractors, and said I believed that it would go down and 
have an injurious effect upon the subordinate officers. I reported it, because I thought the 
Department should know it, and I wound up my report by saying that these accusations, if 
false, should be put a stop to at once, and if they were not false they should be investigated. 
I had no authority to investigate them. I was there wholly in the official capacity of an in­
spector, and when I occupied that position, I would not have it said, either by my superior 
officers or by my juniors, that I ever failed to call the attention of the proper authorities to 
any irregularities that I knew anything about. I believe it to be the only rule of life by 
which to live. 

Q. Yousay you communicated all these facts to the SecretaryofWarin 1871 ?-A. I sent 
them up to my division commander, General Halleck, and in the mean time General Halleck 
was transferred and General Sheridan took command. General Sheridan was a stranger to 
the evidence, and I understood that he simply forwarded the papers. 

Q. No investigation was ever made ?-A. Not to my knowledge. 
Q. You continued there until what time ?-A. I continued there until 1814. 

By the CHAIRMAN : 
Q. Did General Reynolds receive that house and occupy it ?-A. He was living in it, and 

I have understood that he has since sold it. I don't know anything about it; I haYe been so 
informed. 

Q. What kind of contracts had those contractors who made him the present of a house~ 
-A. They were the freight contractors. They hauled supplies from the railroad and dis­
tributed them to the different posts. 

Q. Is it a large contract ?-A. Yes, sir; I don't ]mow what amount of money was in­
volved in it, but it was the transportation of supplies for tbe troops on the frontier of Texas. 
Their contract led to nearly all the posts. 



104 SALE OF POST TRADERSHIPS. 

Q. They were the great freight-contractors there, were they ?-A. Yes, sir. 
Q. You understood from General Sheridan that this report made by you bad been for­

wardad ?-A. No, sir; I did not understand it from General Sheridan at all. I wrote a private 
letter to the Adjutant-General to know what had become of that. 

Q. What was the reply ~-A. He reported that it had been forwarded to the War De­
partment. 

Q. In whose power, under the Army regulations, was the letting of that contract ?-A. 
At that time I think the department commander had. I know the bids were always put 
in there and the department commander approved and sent the papers to Washington. 

Q. General Reynolds was then the commander ~-A. Yes, sir; General Joseph J. Rey­
nolds. The bids were sent to the headquarters of the department to the quartermaster, I 
presume. I would like to have it appear in your record that I do not know where Mr. 
Blackburn got this information. 

Mr. BLACKBURN. I certainly never got it from General McCook. 
The WITNESS. It is quite a surprise to me. 

By Mr. ROBBINS : 
Q. Now and then there was occasiQn to sell prop~rty, such as mules and the like of that? 

-A. Yes, sir; condemned animals; property that was not of use. 1 believe at one time there 
was quite a lot of mules sold there. 

Q. Do you know anything about the manner of advertising those sales ?-A. I never 
knew any advertisements being made but what were in the regular way, posted round in 
different places through the country. 

Q. Do you know of any of these advertisements ever being published in organs in Wash­
ington City so near the date of the sale that it was impossible for anybody to get there to buy? 
-A. I know nothing of that at all ; neither have I heard of it. 

Q. Do you know about the manner of advertising for contracts, too; do you know 
whether that is sometimes done in newspapers so remote that it is impossible for contractors 
to get there in time ?-A. Of my own know ledge, I do not. 

Q. Do you know of any means by which we could ascertain from anybody who bas 
knowledge ?-A. No, sir; I do not. The quartermasters understand that business. 

By Mr. BASS: 
Q. What evidence have you that this was a present from those men to General Reynolds 1 

The deed expressed a consideration of$1 0, 000. Did you have any evidence other than rumor, 
or hearsay, that it was a present ?-A. Nothing at at all, sir; and I did not make the charge 
specifically; I only called attention to the fact that those scandalous reports were in 
circulation in Texas, and that they were either false or true, and if they were false they 
should be suppressed, and ifthey were true, they should be investigated. 

Q. You thought you would suppress those scandalous rumors generally by showing that 
scandal existed in one place ?-A. 'Veil, there was a great deal of talk. 

Q. You had no evidence whatever that this was a present ?-A. No, sir, not at all. 
Q. You knew from your eopy of the died, that he had a deed to a given house ?-A. 

Yes, sir. 
Q. That the deed of it came to his wife, from the wife of one of the contractors ?-A. No; 

the deed came from one of the contractors, Mr. Wicks. 
Q. And it expressed a consideration of $10,000 ?-A. Yes, sir. 
Q. And from that fact you reported, upon general rumor, that it was a thing to be in­

vestigated by the War Department?-A. Yes, sir. 
Q. Do you know whether the Department ever communicated with General Reynolds, 

asking his statement of the facts ?-A. I do not. 
Q. Where is General Reynolds now l-A. He is in the Department of the Platte some­

where. 
Q. Still an officer of the Army ?-A. Yes, sir. 
Q. With the same rank that be held at that time ?-A. Yes, sir; he bas been transferred 

since then to another regiment; be is now colonel of the Third Cavalry, I think. 
Q. Do you know whether there was anything fraudulent in connection with the contract 

held by those men ?-A. Of my own knowledge, nothing, sir. 
Q. Do you know whether or not that contract was awarded to them in the regular and 

usual way ?-A. I think it was, excepting in one case. I have the papers upon which the 
report was based, at my home in Saint Louis, and I know of one instance where a contractor 
was charged--

Q. I am speaking of that particular contract. Had you any reason in the world to sus­
pect that General Reynolds had been accepting a present of this house, other than the fact 
that you found the deed on file and that there were general rumors 7-A. Yes, sir; I do sus­
pect any officer of the Army who will accept presents from contractors, that he is not behav­
ing in a proper manner. 

Q. Thatis the very issue. Did you know of his aocepting any other pres.ent ?-A. Not 
from the contractors. 

Q. Then, was there anything with reference to this bouse and lot except these facts: in 
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the :first place, that you found a deed on record which expressed a consideration of $10,000 i 
and, in the second place, that there were general rumors that the house was a present ?-A. 
Yes, sir; rumors that the house was made a present; and I have General Reynolds's ac­
knowledgment to me that they did make a present of the house. 

Q. Did you then report that fact to the War I>epartment ?-A. No, sir. 
Q. Why did you not report it ?-.A. Simply because if an investigation had been ordered 

there, those facts would be produced. 
Q. But you were so very anxious that you should not be found deficient in your work of 

reporting scandalous things to the Department. Now, that is the most material thing you 
have stated; it is the only circumstance that could indicate to your mind that the present 
was received. Why did not you state that fact to the Department ?-A. I cannot think 
now whether he made tha~ confession after the report was written or before. 

Q. If he made it afterward why did you not report it ?-A. Simply because I believed 
that my papers would bring about au investigation, any way. 

Q. I suppose there might be a difference of opinion as to that, but don't you regard that as 
the only material fact that you knew ?-A. No, sir; because I understood General Rey­
nolds to be a poor man, like almost all officers of the Army that I have ever known--

Q. Like the large average of the community, too7-A. Yes; I have met poor people out­
side of the Army, but Army officers are generally poor. 

Q. In connection with post-traderships, yon came to the conclusion that money was being 
used, if I understand you, because after the law of 1870, the officers in command of the post, 
yourself and other officers, had recommended a man for appointment, and that man had not 
been appointed. Were those the facts which convinced you that money was being used?­
A. The facts that convinced me were these : that officers recommended men for post-trader­
ships, and did not succeed in getting thern appointed, while strangers to the officers of the 
post were sent there who had not been residents of that part of the country . 
.. . Q. Men who did not live there ?-A. Yes, sir; that was one reason; and then the common 
rumor over the whole country. 

Q. Who did live at the posts that could be recommended ; in the :first instance, did not 
strangers have to go there ?-A. No; Mr. Gilgan was a gentleman known on the Rio 
Grande fQr the last twenty-three years ; he is not a stranger on· either side of the river. 

Q. Do you think it would have been impossible to pick up an honest man for post-trader 
off from the Rio Grande f-A. No, sir; I think there were plenty of them. 

Q. It was simply a question with regard to the policy of the law. If men like General 
Reynolds, as you say he is, were inclined to be dishonest and corrupt, or other officers of the 
Army who were inclined to be ~>O, were in charge of a post, there would not be any particular 
reason why they might not recommend a post-trader from dishonest and corrupt motives?­
A. No, sir. 

Q. Did you have experience under the old system ~-A. I did, sir. 
Q. Do you know whether or not there were complaints as to the working of that system?­

A. I never heard any. I think I knew every post-trader in New Mexico, from 1853 to tho 
latter part of 1857. 

Q. And your standard of a post-trader would be that he should be a. gentleman with whom 
the officers at the post could associate ?-A. Yes, sir; and a good business-man. 

By the CHAIRMAN: 
Q. Did you know Colonel McKenzie out there 1-A. Very well. 
Q. Did you ever know of his refusing to obey orders of General Reynolds because he 

would not consent to some frauds ?-A. I have had that matter reported to me in conversa­
tion. I have talked with General McKenzie on some matters of that kind, but my informa­
tion in regard to it is not so positive that I could state it. General McKenzie is an officer, 
and he can be called and state what he knows of that himself. I was not present at the place 
w herfl that affair occurred. That occurred at Fort Richardson, and was in regard to the de­
livery of corn, but the details of it I am not prepared to state. If I knew, I would not 
hesitate a moment. 

Q. You have heard of such a thing ?-A. Yes, sir; and I know that General Reynolds 
preferred charges against General McKenzie, and that General McKenzie wrote to V'{ ashing­
ton about it. I think he wrote directly to the Quartermaster-General. 

Q. But you have no such personal knowledge of it as would enable you to detail it?­
A. When the charges came against General McKenzie, he sent me a copy of them. He 
and I were stationed in Texas together, and we had bad many conversations with regard to 
the matter. 

Q. Cau you state with any degree of accuracy the general charges ?-A. No, sir; not 
specifically. 

Q. Who were the contractors who delivered the Cl>rn ?-A. Adams and Wicks, the men 
that had the contract, and that General McKenzie refused to receive the corn from. 

Q. The same persons who gave the house to General Reynolds ?-A. Yes, sir; the same. 
Q. What was the name of the property given to General Reynolds ~-A. I don't know. 
Q. The Menger Hotel, was it not ~-A. 0, no; he never owned that. 
Q. Do you know anything about that hotel ?-·A. Yes, sir. 
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Q. Did you live there ?-A. Yes, sir. 
Q. How was it supplied with its cofi'ee and tea ?-A. That I don't know. 
Q. Do you know whether they came from the commissary or quartermaster's stores 1-

A. I don't know anything about that. 
Q. Did you ever hear of that ~-A. I think not. I have heard of such thiugs at a board­

ing house-that an officer would go and get things from the commissary, and carry them 
there, and have them cooked for himself; but in regard to the Menger Hotel, I know 
nothing. 

Q. Was General Augur down there at the time you were ~-A. Yes, sir; and he is as pure 
a. man as God ever made. 

Q. Who were the quartermasters under him ?-A. General Card first, and then General 
Holabird, now chief quartermaster of the Division of Missouri, at Chicago. 

Q. Did you go through that department-were you well acquainted with it ?-A. Yes, 
sir. 

Q. What was the reputation of General Augur's surroundings there-! mean in the quar­
termaster's department ?-A. Most excellent, I think. Holabird is as pure a man as I ever 
talked with, and he and I have talked often on this subject of what officers' duties are in 
such instances. 

By Mr. ROBBINS: 
Q. In answer to a question by Mr. Bass, you said something about one irregular contract, 

which Mr. Bass did not follow up; tell about tbat.-A. I will, to the best of my recollec­
tion. I have a written statement of it. When I made the rbport, I was prepared to sub· 
stantiate all that was in it. A man named Henry B. Adams, of San Antonio, had a contract 
for corn at Fort Richardson. He is a member of the firm of Adams & Wicks. He sublet 
the contract to a gentleman named Stiff, I think. Mr. Stiff delivered the corn. When he 
came for a settlement, Mr. Adams had charged him, I think, twenty cents a bushel-had 
paid him all up but twenty cents on the bushel-and Mr. Stiff wanted to know why he did 
not pay him more, and Adams reported to him that the reason was he had to use the money 
to corrupt the people of the quartermaster's department, to get them to open a telegraphic 
bid from a gentleman in Waco, so as to let Adams know what this bid was, in order that he 
could come in and get the contract, which he did for a few cents lower. Mr. Stiff and 
Adams had a difficulty in the settlement ; Stiff is a man that does not talk much, but he 
a.cts; he is a very determined man, and he got all his money. 

By the CHAIRMAN: 
Q. How did he get it ?-A. He interYiewed Mr. Adams; so I have been told . 

By Mr. ROBBINS : 
Q. Mr. Adams you say, procured a telegraphic bid to be opened ?-A. I don't know that 

he did; that was the charge. I have a written statement to that effect, and I can refer you 
to the officer who made that written statement. 

Q. That is the charge, that through paying twenty cents a bushel on this corn he got 
the bid improperly opened before the time for openiug the bids, and paid the clerk in the 
quartermaster's departmeat that twenty cents ?-A. Yes, sir; that is what Mr. Adams re­
ported to Mr. Stiff. Mr. Stiff is alive and he can be examined. That is the written state­
ment that was handed to me. 

By the CHAIRMAN: 
Q. Have you ever presented that statement to the \Yar Department ?-A. I think those 

facts have been before them. 
Q. \Vhen did you send them to the War Department ~-A. I think they were embodied 

in that report. 
Q. Was no notice taken of that ?-A. Not that I ever heard. 

By Mr. RoBBINS : 
Q. Who was the quartermaster's clerk that did that ?-A. I only know him from his 

name; that is Chaney. 

By the CHAIRMAN: 
Q. He is also a post-trader, is he not f-A. I believe he was at one time. He left and 

went to Northern Texas. I don't know where he is now. 

By Mr. ROBBINS: 
Q. Who was the quartermaster whose clerk he ·was ~-A. James A. Ekin, now at Louis­

ville. He was the quartermaster at .San Antonio, Texas. That was said to have been in 
1871. 

By the CHAIRMAN : 
Q. It was about five years ago you made this report ~-A . I made it as soon as I 

could. 
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By Mr. RoBBINS : 
Q. ))o you remembel' the amount of corn in that contract ?-.A. No, sir. 
Q. Nor the price of it ?-.A. No, sir; I think I have a written statement of the whole 

thing. 
Q. That Mr. Adams was a member of the firm of Adams & Wicks ?-A. Yes, sir. 

By Mr. BLACKBURN: 
Q. You have stated that be was the only subscribing witness to that deed ?-A. He was 

the only one that I saw. 
Mr. BLACKBURN. I wish to state that I never directly or indirectly received any sugges­

tion or intimation about this matter, either from General McCook or any friend of his, and 
I have never spoken of it to any member of the committee. 

The \VITNESS. I do not know where the information came from, for I have nl)t mentioned 
it since I have been in this neighborhood, nor anywhere where anybody could make use 
of it. · 

By Mr. ROBBINS : 
Q. You thought you stated the facts amply enough in that report to call for an investi­

gation, and that is the reason you did not state that particular fact ?-A. I certainly believed 
that my report would bring on an investigation. I wanted the abuses to stop, or the slan­
ders to cease, or the people who created them punished. 

By Mr. BASS : 
Q. The corn transaction was simply a corrupt transaction between Mr. Adams aud the 

<'.lerk in the Quartermaster's Department ?-A. That is the only thing that came to me. 
Q. A clerk on how much of a salary f-A. I don't know. 
Q. About how much f-A. I think he got $150 a month. 
Q. Do you know whether or not the clerk was discharged after that ?-A. He was not. 
Q. How long did you know of his continuance ~-A. I don't know. I have heard that he 

is with Colonel Ekin now. I called General Ekin's attention to this report about Chaney, 
in person. 

By the CHAIRMAN: 
Q. What did he say ?-A. He asked me to talk quietly and low, that Chaney was in the 

next room. I asked him to call Chaney in. I merely--
Q. Was he called in ?-A. No, sir. 
Q. Who is General Ekin ?-A. He is a colonel in the Quartermaster's Department, sta· 

tioned now at Louisville, Ky. 
Q. Is he a West Point man f-A. No, sir. 
Q. Is General Reynolds V-A. Yes, sir. 
Q. I understood you to say that Mr. Chaney was holding a post-tradership ?-A. No, sir; 

there is more than one Chaney. I think he is a clerk at the headquarters at Louisville. 
This man was known as Tom Chaney; he is not one of the Cheneys holding post-trader­
ships. I understood that he had been appointed trader at Port Griffin, but I don't know 
whether he was or not. 

By M .. BASS: 
Q. Where is Mr. Stiff 1-A. I think he lives at McKinney, Tex. He did at that time. I 

don't know his first name. 

By the CHAIRMAN : 
Q. Do you know James Trainor ?-A. Yes, sir; very well. 
Q. He was post·trader at Concho before Mr. Loeb came there ?-A. Yes, s!r; I have 

known him since 1867. 
Q. Do you know why Mr. Trainor had to leave Concho 1-A. No, sir; I do not. 
Q. You have never beard him say '-A. No, sir; I have read the letters since then th:1.t 

he has published in the parers. 'l'hat I don't know anything about. 
Q. Do you know who got Mr. Loeb appointed ?-A. No, sir. 
Q. What sort of a character is he ?-A. I don't know anything about him. 
Q. A stranger to that ccuntry ?-A. No, sir; I think he lived in San Antonio. 
Q. Is he a German ?-A. Ye , sir; a German Jew. 

WASHINGTON, March 2:~, ] 876. 
ALEXANDER McD. McCooK recalled and further examined. 
The WITNESS. I would like to correct my former testimony where I have said that I think 

'General Reynolds acknowledged to me that those contractors had presented him that house. 
·On_ my first arrival in San Antonio I called on General Reynolds and we were wal}iing down 
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the street in the evening. He then remarked to me about his condition financially, and said 
that he had informed General Sherman when on a visit there that that house had been pre­
sented to him. I thought at the time that the house had been presented by the citizens of San 
Antonio as a compliment to General Reynolds, and thought no more of it until I heard the 
reports about its being a present from the contractors Adams & Wicks. On the examina­
tion by Mr. Bass I am reported as saying General Reynolds told me himself, that he had 
been presented with the house. I mean my present statement to apply in that case also. I 
want my testimony corrected on this point. I said that I called upon Colonel Ekin and in­
formed him of the stories in circulation about his clerk, Mr. Chaney; that he asked me to 
speak low, as Mr. Chaney was in the next room, and I told him that he could call him in if 
he wanted to. I do not think that I called Colonel Ekin's attention to the reports about Mr. 
Chaney's having opened that Waco bid. I spoke of his general bad reputation there in San 
Antonio. I wish to state also that the particular information in regard to the opening of that 
bid, telegraphic bid fi·om Waco, I do not think was embodied in my report, but there was a 
general report made, stating that forth£\ benefit of the Government of the United States the 
investigation should be made. I confidently expected it, and was prepared with evidence 
then, and I think I am now, to sustain the representations made in the report. My object in 
making that report was to put a stop to the continual slanders or statements that came to 
my ears in r{'gardjto the administration of affairs in tl'te quartermaster's department there. As 
to General Reynolds himself, I always personally liked him, and wanted the Department to 
have an investigation there, so that he could have an opportunity to vindicate himself, and 
that a stop should be put to the evil practices, should there be any existing. I have no per­
sonal feeling in the matter in any way except to discharge my duty. I will also state that 
I have never seen the report which I made since it was mailed in Texas in 1871, I think. I 
have a copy of the report at home which I do not think I have seen for two or three years. 
I never expected the matter to come up. I thought it had passed and that it never would 
be again revived. 

By Mr. BLACKBURN : 
Q. Did you ever make any effort to see that report or to institute any inquiry about it ?­

A. No, sir; I don't want to see the report myself; I don't care about it. 
Q. Did you ever make inquiry about it since you sent it ?-A. No, sir. I did not con­

sider that it would be proper for me to do so. As the facts had been laid before the Depart­
ment. It was no business of mine to inquire why they did not pay attention to it. They 
might not have replied in a very pleasant way. I wish to state also that since I have been 
in this town, and previous to my coming here, I have never made any statements to any one 
in regard to this business, except that one day on the floor of the House, Governor Throck­
morton, whose acquaintance I made at Houston, when he was governor of Texas, asked me 
where the report would be found that I made in 1871. I told him I supposed it would be 
found in the War Department. 

By the CHAIRMAN : 
Q. Yesterday you said you knew James Trainor ?-A. Yes, sir; I know him very well. 
Q. What is his reputation as a man of truth and veracity ?-A. James Trainor's reputa­

tion i.s good as a man of truth and veracity. In ordinary conversation we used to joke him 
about blowing a little, but in any question of interest, I think, his testimony would be as 
good to me as almost any man's. 

Q. How was he looked upon as a post-trader-as a business man f-A. He was not 
fortunate in his business, I was told, but he was a post-trader for a great number of years 
there with the Fourth Cavalry. 

Q. He failed, I believe ?-A. I understood that he did. 
Q. Was not General Reynolds at one time military governor of Texas ?-A. Yes, sir ; 

dnring the reconstruction. 
Q. Do you know the reasons why he moved his headquarters from Houston to Sa'n An­

tonio ?-A. Only from what was reported to me ; that was a part of the matter that I wanted 
investigated. 

Q. The report was that he went there because he was given this house ?-A. No; I did 
not understand that. It was not reported anything about the house about his going there. 
I stated in my testimony that there was to be a meeting of citizens, and that the proposi.tion 
was to raise $25,000, and that that would bring the headquarters over. 

Q. Do you know whether that money was raised ?-A. ·r do not know anything about 
that. 

Q. We have a great many complaints here with reference to the cost of Army transporta­
tion; have you any knowledge, official or otherwise, of abuses or frauds in connection 
with this subject ?-A. I have beard that discussed there, but I am not prepared to give any 
testimony on that subject, as I have no statistics to base an opinion on. 

Q. Do you know of auy contracts being awarded in Texas where they were given to the 
highest bidder instead of the lowest ?-A. Not of my own knowledge. I cannot call it to 
mind. The whole matter was a constant cause of talk and conversation and complaint until 
I got sick and tired of it. 
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Q. Do you know anything about a contract having been made with the Missouri, Kansas 
and Texas Railroad, which is the longest route from Saint Louis to San Antonio, instead of 
giving it to the Iron Mountain Company, which bid lower ~-A. All I know about that is 
the publications made in newspapers. 

Q. Did yon ever have any conversation with Colonel Ellis about the matter ?-A.. I never 
have spoken a word to him about it. 

Q. Has anything come through your headquarters with reference to it ~-A.. I have 
never seen it. It may have gone, because I am only at the desk when General.Whipple 
is absent. I do not know what papers go through the headquarters. 

Mr. BLACKBURN. The only information that I had which induced me to ask about this re­
port was, that a gentleman said to me that he did not know that General McCook had made a 
report at all, but he had reason to believe that he did make a report in 1871, of the condition 
of affairs in the Army in the Department of Texas, and that knowing General MeCook as 
well as he did, knowing him to be a thorough soldier, he was satisfied that if there was 
such a report made, it would prove damaging to the War Department. 'l'hat was all the 
information I had inducing me to ask the question. 

WASHINGTON, March 24, 1876. 
C. P. MARSH recalled and further examined. 

By the CHAIRMAN: 
Question. You left Washington for New York the day the articles of impeachment ·were 

presented to the House-some three weeks ago-the 2d day of March, the same day that you 
left the committee-room ~-Answer. Yes, sir; at 1.30, I think. 

Q. You never saw or heard of me from that time till you returned to Washington in any 
way, did you ?-A. No, sir. 

Q. When you left that Thursday in the train for New York, did you at that time design 
leaving for Canada ~-A. I did not. 

Q. Had you any intention of so doing ?-A. Not the remotest. 
Q. If the evening before you came round to my lodgings and saw me for a moment, I 

wish you would tell what transpired there.-!.. At your lodgings 1 
Q. Yes, sir: in the entry.-A. Well, sir, I came round to you and said," Mr. Clymer, 

from something that has been said to me at the dinner-table at the Arlington, I fear that 
General Belknap is liable not only to impeachment, but to imprisonment, for this offense; " 
and you said, "0, no. He can be impeached, but not imprisoned." And then I went on 
and said, ''If he is in danger, I may also be in danger;'' and you said, "0, no; you are 
not in a particle of danger." 

Q. Was not what I said that you were not in a particle of danger from anything that you 
had stated before our committee f-A. That part I do not remember. 

Q. But I certainly did not attempt to alarm you f-A. Alarm me~ On the contrary, you 
pacified me entirely. · 

Q. You were very much alarmed when you came there, were you not ?-A. I was. 
Q. I sent you back home feeling how ¥-A. Perfectly easy. You said that I was not in 

a particle of danger; that I could go home perfectly safe. 
Q. When yon got to New York what made you go to Canada ?-A. Well, sir, something 

that I saw in the paper. 
Q. What did you see in the paper?-A. That was Friday morning. Taking up the New 

York Times, there was all my evidence, which I did not read, but I read some remarks made 
on the floor of the House by some member-I think it was Mr. Bass-who said that the 
Secretary of War was liable not only to impeachment, but to imprisonment or other kind of 
punishment. 

Q. What then ?-A. That frightened me a~ain. I thought that if he was in danger I might 
also be in danger as well, and then I concluded to have sense enough to go down town and 
consult a lawyer. 

Q. Did you do so ~-A. I did. 
Q. What did he tell you ?-A. \Vell, he made quite an exhaustive examination of the case, 

and told me that he did not think I could be indicted; or that if I was indicted he did not 
think I could be convicted ; but he said there was some danger in the case. He said for his 
own part he would feel very much like fighting it; but be said I seemed to be very much 
alarmed and excited, and under the circumstances he could hardly advise me to remain. I 
told him that if I was in a particle of danger I certainly should not stay: and I left 

Q. vVhrtt time did you leave-that afternoon ?-A. That afternoon. 
Q. And went to Montreal ¥-A. Yes, sir. 

By Mr. BASS: 
Q. Wfts that my speech, delivereu on the floor of the House 1-A. Well, I have told all 

I remember about it. 
Q. \Vhat was it that you remember ; was it a report of my speech, t!elivered on the floor 
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()f the House ?-A. I recollect some remark, something of the preliminary proceedings, in 
the New York Times, and it strikes me it was something Mr. Bass said. 

Q. In the New York Times, of the 3d of March ?-A. Yes, sir; whatever the day was. 
Q. You will find by looking at the New York 'l'imes of that morning that I said nothing 

whatever of that kind that was reported there, although I did say something on that subject.­
A. Then I am mistaken about the gentleman. 

Q. Was that the first time you knew that you had committed an offense for which you 
were liable to be sent to prison ?-A. Yee-, sir. 

Q. Mr. Clymer advised you the night before that you were not liable to be sent to prison 
for your offense ? 

The CHAIRMAN. 'Vednesday night. 
The WITNESS. Yes, sir. 
The CHAIRMAN. In justice to myself, I wish to state what I actually did say, because I 

.Oo not think Mr. Marsh recollects it fully. I saiu that he could not be sent to prison for any­
thing that he bad testified to before our committee; and I think the cowmittee will justify 
me in having said that. 

By Mr. BASS: 
Q. What time did you leave New York for ~1ontrea1 ?-A. Four o'clock in the afternoon. 
Q. The train left at 4 ?-A. Yes. 
Q. When did you determine to go 1-A. I determined to go after this interview with my 

attorney. I think it closed about 1 o'clock. 
Q. Did you go to Montreal?-A. Yes, sir. 
Q. When did you reach there ?-A. The next morning about 10 o'clock or 10.30. 
Q. 'Why did you use my name in connection with any statement in the New York paper, 

when you say that you cannot recollect whether it was made by me or not 7-A. I had no 
reason for it at all. It is my impression that it was some remark made by Mr. Bass ; 
that is all. 

Mr. BASS. Well, I did make some remarks on the floor of the House stating what this 
crime was which you had committed and the Secretary also, but I was not aware that they 
were reported in the Times in full. I recollect that they were very brief. 

By Mr. BLACKBURN: 
Q. Did you ever bear anything of what purported to have been the determination of the 

authorities here in the matter of your prosecution or indictment ?-A. Not if I remember 
right. 

Q. Did you ever bear that it was the purpose of the authorities here to have you prose­
cuted as well as General Belknap ?-A. No, sir; I never did. 

Q. Did you ever learn, through newspapers or otherwise, that it was determined by tho 
authorities here to have you prosecuted as well as General Belknap 7-A. [Hesitating.] I am 
trying to think whether I saw anything of that kind in the newspapers or not. I am not pos­
itive of anything I might have seen, except as to this remark that I think Mr. Bass made. 
That would not be by the " authorities," I suppose. 

Q. That was all that was known to you ?-A. I don't recollect anything else. 
Q. Did anybody go over from Washington to New York on Friday morning to see 

you Y-A. No, sir. 
Q. You had no correspondence with anybody who left Washington later than yourself up 

to your leaving for Montreal ?-A. No, sir. 

By Mr. ROBBINS: 
Q. There was a report in the papers about a Cabinet consultation and some determination 

to have you punished. Did you see any such report in the papers~ I am not asking 
whether it was a fact or not, but whether you saw or heard anything of that sort.-A. It 
seems to me that I saw something of that kind in the paper after I got to Montreal ; cer­
tainly not before. 

Q. It was said somewhere that you hesitated at some way-station-at Poughkeepsie or 
somewhere.-A. At Peekskill. 

Q. And that you were undecided a little there, but finally concluded to go on. Can yon 
state what it was that made you more decided there; what did you hear or think ?-A. 
I heard nothing from anybody. 

Q. But as you thought about it, you concluded to keep on ?-A. Yes, sir. I was in great 
distress of mind. I got off the train. I thought I would come back. If I had offended 
the laws of my country it bad been done through ignorance, but at the same time I felt 
like facing the music and suffering, if the laws of my country required my prosecution and 
punishment. I was in very gTeat distress of mind, and I stepped off the train and determined 
to go back, and if there bad been a train coming back I should have come back, but, as it 
happened, the first train that stopped at Peekskill was going north. 

Q. You concluded to take the first one, whichever wa.y it went ·?-A. Well, I concluded 
that I would get out of the country first and then think about it. I thought I would con­
sult my friends and see my wife and see what she thought about it. If she thought I had 
better come back, I concluded I would come back; if she thought I bad better stay away • 
I would stay away. I thought I would get under the paw of the British lion for a while. 



SALE OF POST TRADERSHIPS. 111 

\VASHINGTON, Jllarclt 24, 1876. 
ALVIN C. LEIGHTON sworn and examined. 

By the CIIAIR:.\:IAN: 
Question. Where do you reside ?-Answer. In Ottumwa, Iowa. 
Q. You have been engaged in post-traderships ?-A. Yes, sir. 
Q. I perceive that you were appointed post-trader at l<,ort Griffin, in Texas, on February 

3, 1871, and continued there until March 14, 1872.-A. Yes, sir. 
Q. State under what circumstances you were appointed post-trader at Fort Griffin.-A. I 

don't know that I can explain the circumstances. I was appointed through the influence 
of a friend of mine, an Iowa friend. 

Q. \Vho was your friend ?-A. General Hedrick. 
Q. \Vho else was interested with you at Fort Griffin ?-A. Nobody but him. He was a 

partner of mine. 
Q. Did he procure the appointment for you frqm the Secretary of War?-A. He went to 

the Secretary of War for me. 
Q. What were the conditions of your agreement with General Hedrick ?-A. General 

Hedrick and I are partners in all the business that I am connected with; we are still. 
Q. Did he advance any money toward this post f-A. No, sir. 
Q. You gave him his interest in this for having procured you the appointment ?-A. No, 

sir; he had also a post in which I had the same interest that he had. 
Q. Did he advance the money to run that post ?-A. There was no money in it. 
Q. Was there no money in Fort Griffin ?-A. I put no moue yin it. 
Q. You were also post-trader at l!'ort Buford ?-A. Yes, sir; I went there in 187l. My 

appointment dates October 6, J 870. 
Q. Did General Hedrick procure that appointment too ?-A. No, sir; my friends in Ne-

braska were more instrumental in getting that. 
Q. Did General Hedrick do anything at all ~-A. \Vell, he represented me. 
Q. Is he interested with you still at Fort Buford ?-A. In all business that I am in. 
Q. Are you interested in post-traderships anywhere else than Buford and Griffin ?-A. 

Yes, sir ; at Fort Fetterman. I am not interested at Griffin; I sold out there some time ago. 
Q. Had you any interest at Fort Peck ?-A. No, sir. 
Q. At Fort Belknap f-A. No, sir. 
Q. Or at Fort Lincoln ¥-A. I had at Fort Lincoln, but I have sold it out. 
Q. General Hedrick was interested with you in all your post-tradership operations ?-A. 

Yes, sir; we were partners in the business. 
Q. Did you procure any of these post-traderships through Mr. Orvil Grant ?-A. No, sir. 
Q. Were you interested in any Indian post-traderships ?-A. No, sir. 
Q. Was any person else than General Hedrick interested; did he represent an interest 

belonging to the late Secretary of War ?-A. I don't understand you. 
Q. Was the late Secretary of War really interested with you in these posts ?-A. No, sir; 

not to my knowledge. 
Q. Is Mr. Hedrick a relative of the Secretary of War ?-A. No, sir. 
Q. Are they not brothers-in-law ?-A. No, s1r. 
Q. I mean by the first wife of the Secretary ?-A. No, sir; not at all. 
Q. Had you any claim-agent here in Washington, employed to assist you in getting 

these post-traderships ~-A. No, sir. 
Q. You were a partner with Mr. Dickey at Fort Lincoln ¥-A. No, sir. 
Q. I thought you said you were interested at that fort ?-A. Yes, sir; but not with Mr. 

Dickey. I sold out there on the 1st of July. It was just a year that I had an interest there. 
Q. Mr. Dickey was the trader up to May 24, H374, when Robert C. Seip became the 

trader and is the present one; were you interested with Seip 1-A. I was, until the 1st of 
last July. 

Q. General Hedrick also had an interest there f-A. Yes, sir; and he still has. I simply 
sold out my own interest. I sold out to my brother-in-law. 

Q. What interest had you there, one-third ¥-A. I represented three-fourths of it. General 
Hedrick never appeared on the books of the concern, because I represented him ; he had 
one-third interest in the whole business ; the balance belonged to Seip and myself. 

Q. There is an article here from the Wells Minnesota Gazette, in which it says, 11 When Col­
onel Wilson and Major Dickey, and their silent partner A. C. Leighton, informed us that 
they were crowded out of their position, because they declined to pay a heavy percent­
age on their sales to the Secretary of War, we believed w bat they said, although Colonel 
did not, or affected not to, believe their statements." Was Hedrick the agent of the Secretary 
of War "?-A. No, sir. 

Q. Why was it, if he never put any money in the business, and never attended to it per­
sonally, that you gave him one-third interest in all your business ¥-A. Because be attended 
to the business East. 

Q. What was your business East ?-A. Well, we had several places we were trading att 
and he looked after our interests. 

Q. What were your interests ?-A. Well, our interests were trying to keep our position. 
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Q .. Why were you in danger of losing your position ~-A. I don't know that we were, 
but that was our partnership arrangement, that he need not take part in the business unless 
he liked. 

Q. He was given a third interest, then, in these different forts f-A. Well, WH went into 
the business together, and he had the right to come in and take part in the business if he 
liked to, but if he did not like he needn't. 

Q. He never advanced any money f-A. No, sir; although he has interests lying in the busi­
ness that have accumulated. 

Q. You advanced the money yourse!O-A. Yes, sir; I advanced the money at my own 
place, Buford, and two other places where we wer~ interested. I advanced the money with 
the other party who was appointed. These two other places are Fetterman and Fort Lincoln. 
At Fetterman the post-trader was 'fillotson, formerly an officer in the Army, and at Lincoln 
the trader was Robert C. Seip. I advanced the money at Buford, I and my brothers, and at 
the other places we advanced a portion with the other partners. 

Q. How much did the other partners at these other places advance ?-A. 'l'hey advanced 
one-half of the capital, and I furnished all money that was necessary to run the business 
-outside. 

Q. Then, as I understand it, they had one-half interest at these oth~r places and you the 
other half, but in all your other places you had one-third ~-A. Mr. Tiilotson had one-third, 
I had one-third, and General Hedrick one-third. Mr. Tillotson and I put in the money at 
l?etterman, and Mr. Seip put in a certain amount at Lincoln, and I furnished the balance. 

Q. Then, in all your business at the three forts, General Hedrick had one-third interest t­
A. Yes, sir. 

Q. What were the specific services he rendere.d for his one-third interest; first, in getting 
you the appointment ?-A. Well, in the first place, we were friends, and proposed to go into 
the l;msiness before we had the appointment. We went into it. It was perfectly understood 
I was willing to do what I did. 

Q. For what reason ~-A. ·wen, we were friends, and he had a certain amount of influ­
.ence. 

Q. Who was he to exercise that influence with ~-A. Well, sir, nobody in particular. 
Q. Was it with the Secretary of War to get you the appointment f-A. Well, he was a 

friend of the Secretary. 
Q. And it was because he was a friend of the Secretary and had influence there, besides 

other considerations, that induced you to say that you would advance money for the busi­
ness and give him one-third interest ?-A. Well, I could not say so. I would have gone 
into partnership with the general on those terms, even if I hadn't thought he had any par­
ticular influence, because he was a friend of mine. We have lived together all our lives, in 
the same town. 

Q. What amount of money did you invest at Port Buford ?-A. I could not exactly tell 
you. In the aggregate, I suppose my brothers and I together had put in $25,000 to $30,000; 
not in the business proper, but in the contract-business. 

Q. At Fort Lincoln how much had you in ?-A. Well, we put in there originally, Mr. Seip 
and I, $:3,000 apiece, but I advanced the balance. It took some $20,000 to run thf? place, 
and I advanced the balance; that is, I took care of the concern's paper, paid it, and carried 
it for the concern. 

Q. How much at Fetterman 7-A. We originally put in $3,000 apiece there-Mr. Tillotson 
.-and myself. 

Q. What is your present investment there ?-A. I think probably about $8,000 apiece. 
Q. So that the whole amount of money that you have got invested is about $2f>,OOO, at 

Fort Buford ?-A. We have more than that at Fort Buford. I said $25,000 to $30,000 there. 
Q At Fort Lincoln you have about $25,000 ?-A. Not now. At one time I had, probltbly, 

.about $20,000. I am credited on the books with but $3,200, but I had really advanced the 
money, but I was getting interest on it, all over the amount that I had put in with Mr. Seip. 
I agreed to carry the paper, and carried it at 10 per cent. interest. It was quite an invest­
ment at 10 per cent. It was in the neighBorhood of $20,000. 

Q. At Fetterman how much ?-A. The original amount was $3,000 for each one of us­
Tillotson and me. In addition to that, I advanced nothing that I can recollect. We ran 
ihe business somewhat on credit, as merchants do. We never put in any more money, 
actually, in the concern. 

Q. Then, according to this, you must have had, really, in all your operations, about $50,000 
invested ?-A. No, sir; hardly so much. 

Q. How much, then; you had $25,000 to $30,000 in one place ?-A. I don't consider it an 
investment in this Lincoln matter, where I carried the paper. It was a loan to the concern. 

Q. Did you charge General Hedrick any interest upon it?-A. Upon his proportion of 
what the concern paid. 

Q. Before you divided the profits, you first charged him with interest on what would be 
l1is share in the concern ?-A. Yes, sir; I charged it to the concern. The store paid its in­
terest, and, of course, what was left would be the profits. He paid his portion of the in­
terest. 

Q. What amount of money did you divide yearly at this fort 't-A. I could tell you about 
;the total. 
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Q. Give the total-what did General Hedrick g-et for his interest yearly ?-A.. He did not 
~et it yearly. He has drawn out money, but he has in all cases a portion of his interest on 
the books. 

Q. What would be the value of his interest in those concerns ?-A. I believe that the busi­
ness at Fort Buford up to the I st of J anuar.v has clearen, counting everything there at what 
it is invoiced at, building and goods, about $35,000. That is about the amount of money 
that has been cleared at Fort Buford in five years. It is all in goods and buildings, at in· 
voice priees. F01t Lincoln has not made mu0h, if any, money in my estimation. Fetter­
man has paid $25,000 to $27,000 on the same basis as the other. We have a building on 
hand at Fetterman that cost $9,000, and at Buford a building that cost about $8,000. 

Q. So that really the capital at Fetterman and Buford would amount to some fifty-odd 
thousand dollars ?-A. Yes, sir; about $50,000. 

Q. And of that General Hedrick owns one-tbil;d ?-A. He does not own one-third now, 
because he has drawn out something. He owns one-third minus what be has drawn out. 

Q. For that he never put any capital in the concern ?-A. No, sir. 
Q. Did he ever render you any service whatever, save to give you his influence? Did be 

ever come to New York, or elsewhere in the East, to make purchases for you ?-A. No, sir; I 
<lid the purchasing myself. 

Q. He never made any purchases for you ?-A. I believe not. 
Q. Did be ever come to the fort and represent you in the business there ?-A. No, sir. 
Q. Din he ever do anything in this world, then, save to get you the appointment ?-A. 

Well, I believe not. He has attended to the collection of vouchers when we would have 
them. He has been my business partner. 

Q. Have you ever had any difficulty with rE:ference to your posts-any of them ?-A. I 
have never bad any difficulties myself. 

Q. Have any of your partners ?-A. No sir; I think not. 
Q. Have any of the posts at which you were traders ever been called to account by the 

War Department or other authorities f-A. No, sir. 
Q. Then all the service that he ever rendered was to procure your appointment, that you 

can recollect ?-A. He did not procure my appointment at Buford ; I procured that myself; 
that is, I had the reeommendation of the best men we have there. 

Q. But at Fort Lincoln he did ?-A. He procured that appointment. 
Q. Who got the one at Fetterman ?-A. Mr. Tillotson had recommendations from the Iowa 

men. 
Q. As being as officer i the Army f-A. I thought he got it more on account of having 

been an officer of the Army. 
Q. ·what is General Hedrick's business now ?-A. I think a supervisor of internal reve­

nue for several States. 
Q. Who was post-trader at Buford before you were appointed ¥-A. I think that Messrs. 

Durfee & Peck where there. I don't know in whose name it was. 
Q. Why were they removed fi·om Fort Buford ?-A. I cannot tell you. 
Q. Wl:.at induced you to try to get that f-A. I don't think I made any application for 

that direct, except for a post. I had been in the business for some eight or ten years. 
Q. To whom did you make that application ?-A. To the Secretary of War. 
Q. Was it a personal application f-A. I presume it was. 
Q. Did you make it through General HC\drick ?-A. No, sir. It was made by my friends 

in Nebraska. Whether I made application or not, I cannot say. I presume the application 
is on file. 

Q. Were you here in Washington when you got it ?-A. No, sir. 
Q. Had you any person here to represent you "?--A. I don't know whether Gene.ral Hed­

rick was here or nut. He bad the promi,;e vf a post from the Secretary of War. 
Q. Wb re did you see the Secretary f-A. At the reunion in Iowa, and was introduced 

to him, and asked him if be had received my application and recommendations; he said 
yes, he had, and was going to give me a post. 

Q. Was that all the conversation you bad with him?-.\. Yes, sir; every word. 
Q. Httd you ever known him before ?-A. No, sir. 
Q. You were just introduced to him ?-A. Yes, sir; but my papers had been on for some time. 
Q. vVas General Hedrir.k at that reunion "(-A. He was. 
Q. Did you speak to Lim about the appointment at the reunion ?-A. 0, we had talked of 

it a good while before, a year or more. 
Q. At the time you were at the reunion in Iowa, you had settled down upon getting 

Buford ?-A. I cannot say whether I applied for Fort Buford or generally for a post. The 
Secretary told me that he was going to give me---my impression is that he said he 
would give me a post. 

Q. Do you know whether General Hedrick had any conversation with the Secretary 
about this matter at that time ?-A. I presume he had. 

Q. He told you that he had ?-A. I don't know whether he told me or not, and I could 
not say that he d1d, because he was my friend and--

Q. You had an agreement with Hedrick at that time that whatever you got he ·was to 

H. 1\Iis. 184-8 
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have one-third of?-A. No, sir; that was not it. We went into partnership together and 
whatever we got we got together. 

Q. When you got appointed at Fort Buford, were there any negotiations between you 
and Durfee & Peck with reference to the purchase of stock ?-A. Yes, sir; I weut to see 
them about it. 

Q. Did you purchase of them ?-A. No, sir; I did not. 
Q. Why not ~-A. Because Mr. Durfee and myself had a perfect understanding that be 

would just as lief that I would not buy them out. 
Q. Did they have to abandon their buildings and sacrifice their stock ~-A. I was to have 

the building for $1,000, or $50 a month, as I pleased. We haJ a verbal agreement to pay 
$flO a month, and I paid them about $1,000, or $B50, for the buildings had to be removed. 
They sold them for wood, and they got about the same amount of money out of that that 
they would if I bad purchased them. It was a perfectly satisfactory arrangement to Mr. 
Durfee, at his own suggestion. 

Q. Who got you the appointment at Port Lincoln ?-A. General Hedrick got it. 
Q. Did you see the Secretary of War your(>elf on the subject ?-A. I din not. 
Q. At Fort Petterman, who got itT-A. Mr. Tillotson had recommendations from some 

persons at Sioux City, I think probably Congres~mon; I am not positive; I did not see­
them; and his recommendation was presented by General Hedrick and he obtained the ap­
pointment through, I suppose, his own iufluence, and the recommendations that Mr. Tillotson 
had. 

Q. You say you were never interested in any way at Forts Peck or Belknap ?-A. Not 
myself. 

~· Was your partner~-A. My brother was. 
Q. Were you often at those two forts?-A. I never was tbt>re. 
Q. Have you ever been interested in any way with Mr. Orvil Grant ?-A. Not myself. 
Q. Has your brother ?-A. He has. 
Q. Have you ever paid to anybody, the Secretary of War, or to any other person, save to 

Mr. Hedrick, anything for your posts down there?-A. Not a cent. 
Q. Mr. Hedrick is the only person ?-A. He is the only man that has ever had any money 

out of my business. You asked me one question about any dealings I had with Messrs. 
Durfee & Peck. I did not state everything, but I answered your question. 

Q. I wish you to state all about it.-A. I am willing to do it, sir ; I had this kind of ar­
ramgement with them: When I was apppointed it was late, and the Missouri River closes 
in September or October, and I could not have gotten up there ith goods, and I made an 
arrangement with them by which I was to let them run the store until spring in my name, 
by power of attorney, because, by pe1mission of the department commander at that time, 
there were three traders there, and in order that they could control the business in their own 
hands I agreed to give them the power of attorney, and we there made a. bargain that I was 
to take all the goods at 5 per cent. over cost, without freight, and the building for nothing, 
and Mr. Durfee was to go there and invoice them; and the reason that that was not carried 
out was that Mr. Durfee could not go, and be informed me at Sioux City that he could not 
go, and he would just as lief keep his goods as not, and we would call the whole thing 
off, which we did; and then we made the arrangements about the buildings, which I have 
stated, and he took his goods away. 

Q. Have you been in tbe habit of paying any sum or sums of money for political purposes 
on your posts ?-A. I think one assessment was made against us. 

Q. When was that ?-A. Several years ago. 
Q. In 1872 ~-A. Probably. 
Q. D~ you recollect how mueh you were assessed f-A. I don't know that there was 

any amount stated; I sent it to Mr. Hedrick, and told him to do what was right abont it, 
and to remit it. He told me how much it was. I think it was $100. 

Q. Was that all you ever paid ?-A. Yes, sir. 
Q. vVas that for Port Buford ?-A. Yes, sir; that was the amount; that was not the 

amount that I was assessed. They asked me for a contribution, and I ref<3rrecl it to him,. 
not k11owing anything about such matter, and he sent $100. 

Q. Who wrote you about the matter ?-A. It is my impression that it was Senator Har­
lan, and I sent the communication to General Redlick, and told him to do whatever was 
proper, and I got the receipt from Mr. Harlan for the $100. 

By Mr. DANFORD: 

Q. Yon are an Iowa man ?-A. Yes, sir. 
Q. Is General Hedrick an Iowa man ?-A. \Ve lived in the same town. 
Q. What conceivable reason could you have for giving him one-third of the profits of 

your investments out there ?-A. vVell, sir, as I have told the chairman, we entered into 
1hi'> arrangement before we had any business-any post, any appointment. 

Q. You entered into the agreement that, if you got any post of that kind, you were 
to go into an arrangement by which you were to put in all the capital, and he was to re­
ceiYe one-third of the profits ?-A. I could state to you a little further. 

Q. Was that the arrangement ?-A. It was. 
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Q. Why did you make it ?-A. Because I thought it was to my advantage to do S'l. 

Q. Why did you think it was to your advantage to do it ?-A. I thought General Hed­
rick bad considerable influence. 

Q. With whom ?-A. Well, with the Administration. I knew be was a personal friend 
of General Belknap's. 

Q. Now, had you any reason to suspect anything more than influence on the part of 
General Hedrick with the Secretary of War ~-A. I have not. 

Q. Do you think you would know if there was anything ?-A. I don't know that I 
would ; I know nothing but about his matters and my own, together. 

Q. You don't know whether he divided up any part of the profits with anybody else 1-
A. No, sir; I could not swear to it. 

Q. How large profits bas he got out V-A. We11, I have stated here that he has~ get out, 
and got an interest in those two places of about $50,000 altogether. · 

Q. How much has he got out ~-A. I cannot tell you the amount. 
Q. Half of it ?-A. No, sir. Yes, I think he has got out half, or over half. 
Q. Has he got $25,000 in cash out of this whole business, then ?-A. His whole interest 

is only about that. He has only one-third of it. I think he bas got over $10,000 in cash. 
Q. You don't know whether he has divided that or not 1-A. I do not. If you ask my 

belief, I believe he bas not. 
Q. You think it is all his own ?-A. Yes, sir. 
Q. You have no reason to believe that he has divided ?-A. No, sir; not a shadow of a 

reason. 
Q. He keeps it all ?-A. I believe be does. 
Q. And he is one of the supervisors of internal revenue ?-A. Yes, sir. 

By Mr. BLACKBURN: 
Q. Did General Hedrick or anybody else ever tell you that the Secretary of War ever re­

ceived any portion of this money ?-A. No, sir. 
Q. You used an expression just now that you could not swear to it. -A. I said I could 

not swear that be did not give anything or that be did. Of course, I don't know anything 
about it. 

By Mr. DANFORD: 
Q. Have you any reason to believe that he did not ?-A. I say that I believe be did not. 

By Mr. BLACKBUR~: 
Q. He never intimated to you that be did ?-A. No, sir; on the contrary, he has always 

said that he did not. 

W ASIIINGTON, llfarcft 24, !8i6. 
Jnms LEIGHTON sworn and examined. 

By the CHAIRMAN: 
Question. You were interested with your brother in these traderships at Forts Buford, 

Lincoln, and Fetterman; you were a third partner ?-Answer. I was a partner with my 
brother at Buford and Fetterman, but not. at Lincoln. 

Q. He has stated the conditions on which you were partners with Hedrick; that Hedrick 
bad a one-third interest 1-A. Yes, sir . 
• Q. Were you and Orvil Grant interested in any forts or posts ?-A. No, sir; not to my 
knowledge at all. Orvil's business was with my younger brother, Joseph Leighton. 

Q. \Vbere is be ?-A. He is out West there yet, at Fort Buford or Fort Peck; I am not 
sure which. 

Q. Were you interested at Fort Peck ?-A. I was for a short time, not to exceed three or 
four months. 

Q. Who were your partners there f-A. My younger brother, Joseph; no person else. 
Q. When you went out, who became his partner ?-A. I sold out to my younger brother. 
Q. \Vho is his partner now ~-A. He bas not got any partner, to my knowledge. 
Q. Where is Orvil Grant interested with him ~-A. That is something that I don't know 

anything about. I might state what I have heard; but that is not worth giving here. 
Q. Then it is your younger brother, J osepb, who is Grant's partner, if any of you ? -

A. Yes, sir. 
Q. Are you certain that you are not a partner with Orvil Grant anywhere ?-A. I am nos­

itive I never have been; not to my knowledge. 
Q. Are you certain that you have not been his partner at any time at any one of these 

posts ?-A. I am quite certain. 
Q. Have you not been a partner of his at an Indian trading-post ?-A. \Vell, I may have 

been at an Indian trading-post. There was something about $300 a month to be paid; but, 
as I was telling you, I was only interested for two or three months; then I turned it over. 

Q. You were not interested with Grant, then, at that time ?-A. Not to my knowledge. 
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Q. Could you have been without your knowledge ?-A. Well, I could have been without 
my knowledge. 

Q. To whom was that $300 a month paid 1-A. To Orvil Grant. 
Q. Was it paid by you ?-A. No, sir. 
~· Whom was it paid by ?-A. Paid by my brother, I understood. I never sent any 

money to him. 
Q. Had you no interest in Fort Peck at the time the money was paid to Orvil Grant?­

A. Yes; but I Jet my brother attend to it. 
Q. But you knew that the money was paid to Orvil Grant 1-A. I only understood that 

it was. 
Q. Don't you know from the books of the concern that H was paid 7-A. I did not ex­

amine the books very much. 
Q. Did your orother tell you so ?-A. I have told you that I understood it. 
Q. That he pa:d Orvil Grant $300 a month during the three months that you were inter­

ested at Fort .Peck 1-A. I didn't say three months. I said two or three months. 
Q. Is this the only fort or post in which you were interested from which Orvil Grant 

drew any money 7-A. That is the only post I know of at all that he drew any money 
from. 

Q. Do you know anything about the agreement between your brother and Orvil Grant 
with reference to that matter ~-A. I think there was an agreement. I never saw it; but I 
understood there was an agreement in writing. 

Q. That your brother was to pay $:30 0 a month ?-A. &me thing of that kind. Whatever 
the agreement waR, it was in writing; but I never saw it. 

Q. Did you ever offer to sell out an interest in your post-traderships to Durfee & 
Peck~-A. No, sir; I never had a post-tradership to sell. 

Q. You are interested with your brother in a post-tradership 7-A. I was a partner with 
my brother. I thought you supposed that I was a post-trader myself. 

Q. I understood tLat you were not, but you were interested ?-A. Yes, sir; I was. 
Q. Was there not an offer made by you to sell out to Durfee & Peck '-A. No, sir. 
Q. Was the:e no offer made by Orvil Grant to purchase your interestV-A. No, sir. 
Q. Had you ever any trouble with the Indian agent at Fort Peck '-A. No, sir. 
Q. Had your firm any trouble with him ?-A. No, sir. 
Q. You never heard of any trouble there,-A, Not to my knowledge at all. 
Q. \Vas it not on account of trouble with an Indian agent there that you retired from the 

business at Fort Peck ?-A. No, sir; it was not. 
Q. What was the came of you.r retirement ?-A. I will tell you; it was because my 

mother came up there and wanted me to come home. 
Q. Where do you live now ~-A. At Ottumwa, Iowa. 
Q. You don't go out to the posts at all now f-A. I left there last fall ; I have not been 

there since. 
Q. Where was your headquarters when you were on the Missouri ~-A. At Buford. 
Q. Do you know the mode in which Hedrick procured these appointments for your 

brother and yourself at Buford, Fetterman, and Lincoln '1-A. I do not. 
Q. Did you ever have any conversation with him about that ?-A. I never did. 
Q. Your brother did the business ~-A. I presume he did; I don't know. 
Q. Did Joseph ever have anything to do with Hedrick, that you know of?-A. Not to 

my knowledge; I don't think he did. 
Q. You say you were never interested in auy trading-post except F01 t Peck 7-A. I was, 

in 1869. 
Q. I mean since 1870 ~-A. That is the only post I have been interested in since then. 
Q. You are not interested in any now7-A. No, sir. 
Q. Neither directly nor indirectly ?-A. No, sir; I am not; I sold out to my brother last 

June or July. 
Q. What Indian posts were you interPsted in prior to June or July last ?-A. Nothing but 

Fort Peck. Fort Peck was what you might call a depot, and there were several subordinate 
posts that my brother built. 

Q. Give us their names.-A. They are not licensed posts. Fort Peck is the licensed 
post. 

Q. Give us the posts that you were interested in besides Fort Peck, and to which you 
distributed goods from Fort Peck-A. Wolf Point ( [ don't know whether that is the 
name of it or not) and Medicine Lodge, about seventy-five miles from Fort Peck. That is 
all. 

Q. You were interested in those with your brother 7-A. Yes, sir. 
Q. \Vho else was interested besides you and your brother ?-A. No person else. 
Q. Then this $300 a month paid to Orvil Grant was to cover what you did there as well 

as at l<~ort Peck 9-A. I did not pay any $300 to Orvil Grant. 
Q. Your brother did. You are evidently trying to evade answering, but I am determined 

that you shall not.-A. I beg pardon; I thought you meant that I paid it. 
Q. What is the name of your clerk at Port Peck' Thurn, is it not f-A. No, sir; Thurn 

never was a c~erk of ous ; he used to IJe in the employ of Durfee & Peck. 
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Q. Yo)n did not continue him ?-A. No, sir; I did not. 
Q. Didn't your brother ~-A. No, sir. 
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Q. Did your firm ~-A. Not to my knowledge, I am satisfied they didn't. 
Q. Did you ever hear of a row at Fort Peck raised by reason of the fact that you or yout• 

brother, or somebody interested there, was engaged in sending off supplies from that fort 
illegitimateiy~-A. No, I never did. 

Q. Did you ever hear of Thurn taking affilavits to prove that yo:r did ?-A. No, I never 
did ; only what I might have heard. 

Q. That is exactly what I want to know.-A. \Yell, you have seen the same article. 
Q. Did you never hear of it there at Fort Peck ?-A. I might have heard : there was a 

reporter up there. 
Q. But didn't you know it on the spot f-A. No, sir. . 
Q. You never knew there was such a row there 1-A. I had my ideas that there was such 

a thing going on. 
Q. And yet you knew nothing of it.? Tell us exactly what you know about that.-A. I 

don't know anything about it. 
Q. Did you never talk to Thurn about the matter ?-A. No, sir. 
Q. Nor to your brother 1-A. No, sir. 
Q. Did you never talk to auy one about it f-A. No, sir. 
Q. Then bow could you have known anything about it, as you say you did ~-A. I saw 

him land there l'rom the boat. 
Q. Who landed from the boat ?-A. The reporter. 
Q. What had the reporter to do with it ~-A. I don't know; g'3t the New York Herald 

anu you will finll out. 
Q. Were his sta~ements f~:~.l-;e or trne ?-A. They were fttlse>, c;o far a> we were coucern d. 
Q. Then all you know of this subject is what you got from the New York Herald ?-A. I 

didn't claim to know anything. 
Q. You do knovv something about it, you say. Tell me if your only source of informa­

tion is the New York Herald, about the sending off of those supplies illegitimately.-A. 
No, I don't know anything about any supplies being sent there; the New York. Herald 
never reported that. 

Q. Do you know Thnm at all ?-A. Yes, I have met Thurn. • 
Q. Where is he now ?-A. I cannot tell ; I think he is at Fort Belknap. He was there 

last I heard of him. 
Q. When you bought out Durfee & Peck, at Fort Peck, Thurn ceased to be in your em­

ploy ?-A. We never bought them out there. I believe that after I was out' of the business 
there might have been some arrangement with my younger brother, between him and Thurn, 
but that I don't know anything about. 

Q. Do you know what amount of money Hedrick has drawn out of your firm for his in-
terest in it ?-A. He has drawn about the same that we have drawn. · 

Q. How much is that ?-A. Well, when I sold ont I received about $25,000 or $26,00). 
Q. Profit ?-A. No, it is not all profit. I put in about $15,000, used, and what I drew out 

included the $15,000 I put in, and I was four years in business. 
Q. Did Hedrick draw out about the same amount ?-A. I believe be did. I cannot an­

swer about that, because I didn't take care of the books at all. My brother was the man 
that handled the books. 

Q. Hedrick had no money at all in the concern, had he ?-A. I cannot say whether he 
had or not. HP- was a one-third partner. 

Q. Did he ever advance any capital of any kind ?-A. I cannot say whe .hJr he did o c 
not; I know he was a third partner. 

Q. Do you know whe~her he is credited on your books with having put anythirg into 
the capital stock ?-A. I cannot answer that, because, as I said before, I didn't take care 
of the books. 

Q. Did your brother tell you that H edrick had ever advanced any money ¥-A. No; I 
never asked him. 

Q. How did Hedriek ever get to be your partner ?-A. That is something I cannot an­
swer. I don't know anything about it. 

Q. Are you in tbe habit of going into partnership with men when you don't know 
whether they· put any money into tbe firm or not 1-A. I am with my brother, and I am 
willing to trust him. 

Q. Your brother has just sworn that Hedrick never did put in a dollar.-A. Well, I don't 
know anything about it. 

Q. What did Hedrick ever do in your firm ?-A. I don't know anything about that. 
Q. Do you ever see Hedrick ?-A. I have met .Mr. Hedrkk. 
Q. vVhen did yo11 last see him ?-A. I g-uess it must be something ovPr a year ~go. 
Q. Did he ever do any business in your firm ?-A. No, sir; not to my knowleuge. 
Q. Yon put some money into the firm, didn't you "?-A. I did. 
Q. And your brother did ?-A. Yes, sir. 
Q. Then, if you know that you and your brother put so:ne in, how does it happen thn.t 
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you don't know whether Hedrick put any in or not ?-A. I was willing to trust my brother, 
as I told you before. 

Q. You are very certain that you don't know that Thurn, who had been a clerk of Durfee 
& Peck, caught somebody there, either your brother or his agent, carrying off supplies, and 
that then he compelled Leighton (your brother Joseph, I suppose) to sell out., but that Or­
vii Grant would not allow them to do it ?-A. I don't know anything about that. 

Q. You never heard of that ?-A. No, sir; I don't know anything of the kind. 

By Mr. DANFORD: 
Q. When yoq spoke of drawing out $25,000 or $~6,000, and of Hedrick getting the same 

amount, did you mean that he got out of it that full amount, or that he got out that amount 
less the $15,000 capital ?-A.. Did I say that he drew out the same amount T I saia that 
that 'was what I drew out. He is still a partner there, so far as I know. 

Q. But he had drawn out something up to the time when you came away ?-A. As I said 
before, whatever he has drawn out has been drawn out through my brother. 

Q. But he drew out one-third of what-the profits ?-A.. I don't know anything about 
what he drew out. I said that before. 

By Mr. RoBBJNS: 
Q. 'Vere you ever asked to contribute from these posts for political purposes ?-A. No, 

sir; not to my knowledge. I don't know what my brother might have received. 
Q. Did you hear any rumors that he had received such a demand ?-A. No, sir. 
Q. You never heard of such a thing ?-A. No, sir; never. I am one of the most innocent 

men you eYer met. 

\VASHil'IG'fON, March 21,] r:3i6. 
SETH J. AHKOLD sworn and exemiJJed. 

By the CHAIRMAN: 
Question. Where do you live ?-Answer. Rochester, N. Y. 
Q. Were you at any time a partner in the firm of L. M. Bates & Co., in the city of New 

York ?-A.. Yes, sir. 
Q. Did you know Mr. A. E. Reynolds, who was a trader at Camp Snpply? He was ap­

pointed November 14, 18i0, and his commission sent to L. M. Bates & Co., New York. 
Were you then in the firm ?-A. That I don't remember about; that was his headquarters; 
his mail came there. 

Q. Had he been a post-trader at any other post prior to that ¥-A. I think be was, at Fort 
Lyon, Colo. 

Q. Was he not in New York at the time he got this appointment, or at the time he was 
applying for it ?-A.. I cannot say whether be was in New York or here; he was East. 

Q. You eaw a great deal of him at that time ?-A. I did. 
Q. If you know of Reynolds paying, or saying that he paid, any money for that appoint­

ment at Camp Supply, state your knowledge.-A. He told me tLat he patd General Hed­
rick $5,500 for the post, or that be agreed to pay that. 

Q. Do you lmow whether, after a year or two, he went back on the arrangement andre-
fused to pay anything more 1-A. I understood so from him. 

Q. Did Hedrick threaten to turn him out if he didn't pay ?-A. I understood so. 
Q. What did he say ?-A. That he thought he should risk it. 
Q. He seems to have risked it successfully, for be is there yet.-A. Yes; I believe so. 
Q. Then he has declined to pay for the last few years ?-A. So I understood; I have not 

seen him for the last two years. 

By Mr. DANFORD: 
Q. Did be tell you that he paid Hedrick that amount, $5,5CO. or that he bad to pay him 

that amount ?-A.. I think be told me that he had agreed to pay him that amouut per annum, 
and that he had paid him $1,000 or $1,500 to commence with. 

Q. Did you lwow how long he continued to make his payments according to the agree­
ment ?-A. I think it was about two years. 

Q. Then he paid $5,500 a year for two years, according to your information ?-A. I think 
he kept falling behind gradually; did not pay promptly. 

Q. Do you know from him bow much he did pay in all ?-A. No, sir; I don't remember. 
Q. Where did Reynolds live 1-A. He lived at Camp Supply at that time. He was from 

New York-Niagara County. 
Q. Do you know where he became acf]uainted with Hedrick V-A. I think at Ottumwa. 
Q. He went out there to see him and make the arrangement ?-A. Yes, sir. 

By the CHAIRMAN: 
Q. Do you know General Hedrick personally ~ --A.. I have met him. 



SALE OF POST TRADERSHIPS. 119 

Mr. DANFORD. You have met Hedrick~ 
The WITN8SS. I think I have met him in New York. 
Q. A business man, is he ?-.A. I didn't baYe n. ueh Hcquaintance with him. I think I was 

introduced to him by Mr. Re-ynolds. 
Q. Had you over any conversation with Hed. it:k <t b ut Reynolds ~-A. No, sir. 

\VASIIINGTON, J1arch 24, 1876. 
J. S. HN.\DTER sworn and examined. 

By tLe CHAIRMAN : 
Question. You were appointed post-trader at Fort Gibson, Indian Territory, on the 15th 

December, 1870, and yon are still post-trader there ?-.Answer. Yes, sir. 
Q. State the circumstances under which you were appointed to that post -A. I had been 

in tlle .Army for eight or ten years. I resigned my commission nnder an act of Congress of 
] 870, and I came here to settle up my accounts, and I concluded I would apply for a post­
tradership. I went to see the Secretary of War and sent in my card; I \veut two or three 
times before I had an interview with him. I let him know my business, told him that I 
wanted a post-tradership, and he said I could not get it; that there were about twenty or 
thirty applications for every post in the United States. I told him I had no doubt of that, but 
I thought I was as much entitled to it as a great many others who were applicants. He 
asked me what influence I had. I told him I had none, except my Army record, and that I 
might probably g-•.•t a petition signed by all the officers in the city. He told me that Army 
officers C(•uld 110t get a position then; he said that if I had every officer in the .Army from 
General Sherma11 down to second lieutenant, it would not get me one of those positions. I 
told him that I hal no polit1cal inflnence; that I had been in the Army since 1861, and 
didn't know where to apply, but I could probably get the delegates from my State. He 
asked :me what Y:i tate that was. I told him it was Kentucky; and be said that, unfortunately 
for me, the mttre of those men I had the worse off I would be. I hung on. though, and I 
afterward got Senator McDonald, whom I knew, (I had served at Little Rock with the 
NineteenLh Infantry,) and he went and asked the Secretary of \V ar, as a personal favor, to 
give me an appointment, and I got it. 

Q. Did you ever pay any consideration for receiving that app ointment '?-A. Not a dollar, 
sir. 

Q. Was any person a partner with you f -A. No, sir. 
Q. You have never paid, then uor since ?-A. No, sir; not as a trader. 
Q. In any oLher way have you paid f-A. I have been assessed for political purposes. 
Q. In what way were you assessed ~-.A. It was a letter from Mr. Harla:n, then secretary 

of the national republican committee in Washington. I rece:ved a circular which stated 
that I had been assessed as post-trader $100, and asked its remittance, and I sent $100. 

Q. Have you ever had any opposition at Fort Gibson ?-A. No, sir; not as a post-trader. 
There are several stores at Fort Gibson, and there is a little town of six or seven hundred 
inhabitants there. 

Q. Who commands that post 1-A. Major-General Upham. General Hazen was in com­
mand when I went there. 

Q. Do you know Lieutenant Lawton, of the First United States Cavalry? Was he ever 
there '-A. No, sir. 

Q. You say you never did pay anything to any one from that post except for thi.; politi­
cal assessment ?-A. Not a thing. 

Q. You have never bad a partner there ~-A. No, sir. 
Q. How many troops were there ~-A. When I went there there were four companies 

infantry, and the headquarters of the Sixth Infantry. It amounted to about five companies 
of infantry. It bas dwindled down now. It has been abandoned part of the time. 

Q. Was it a profitable post when you were there f-A. Yes, sir; it was worth something. 
I made a good living and made a little money. 

Q. Yon are still living there ?-A. I am. 
Q. You are certain that you paid no one in \Vashington to secure you that post 1-A. I 

never did. 
Q. Have you ever seen General Rice here ~-A. I have seen him here. 
Q. Did you ever have any conversation with him about this matter ?-A. No, sir; I never 

had a conversation with any one except as I have told you, with Senator McDonald. I 
may have got Senator A1r1es, of Mississippi. I knew him as an Army officer, inspector 
of our department of ArkansaS'; and I may have asked him, as he was then a Senator here, 
but I would !lOt be certain whether he was an indorser on my application or not. 

Q. Do you know anything about the system of giving out contracts at l<~ort Gibson ?-A. 
Nothing irregular, sir. 

Q. Are they all properly advertised ~-A. Yes, sir. 
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Q. And given to the 1m-vest bidder ?-A. Yes, sir: ever since I have been there. 
Q. Has any one ever attempted to have you removed ?-A. Not that I know of. 
Q. You never have required any influence to keep your place, that you know of?-A. No, 

sir; the post has not amounted to anything. There could not anybody have wanted it since 
the first year I was there. There have been only a few troops there since that year, and, as 
I said before, there is a little town with a number of stores there. 

W ASIII:KGTON, .March 25, 18i6. 

JOHN W. CHARLES sworn and examined. 

By the CHAIRl\IAN : 
Question. Where do you reside ?-Answer. I reside at Sioux City, Io\va. I have resided 

there since 1856. 
Q. Have you ever been engaged in any Army traling-posts or any In<lian-supply posts 

on the Upper Missouri ?-A. I never bad an appointment that originated from the Army. I 
did have at one time a license to trade with the Cheyenne Indian agency. 

Q. Mr. Peck, of Durfee & Peck, stated in his testimony that when they were removed 
from a nuwber of posts on the Upper Missouri, in order to prevent great loss to them by 
their removal they Lad endeavored to make some arrangement with you to have you ap­
pointed to those posts, and for you to make an agreement with Orvil Grant to be appointed. 
Please state in detail all about that transaction.-A. The facts were these: I saw Mr. Peck's 
evidence, and in the maill it is just as I understand the matter, save and except that I had 
an additional inducement for securing their stock on the Upper Missouri, which amounted 
to between $ri0,000 and $100,000; they owed me a large amount of money, and they were 
anxious that I should take an assignment of the goods and use them as if they were my 
own, and make application for a license to trade at, I think, six posts, (that is my recollec­
tion,) w hicb I will name: Cheyenne, Grand River, (or Standing Rock, as it is now called,) 
Fort Berthold, Fort Peck, Fort Belknap, and Fort Turney. My recollection is that I took 
a written assignment of those goods. I made application at once to the Indian Department 
for the license, through the agent. The license originates through the agmt ; the applica­
tion is made to the agent, and he forwards it to the Department. The ageut at Cheyenne 
accepted my application at once, granted the license, so far as I was concerned, and for­
warded it, and my recollection is now that the Department in the first place approved it and 
sent it back. My impression is that I have got the license now; if I have I will send it to 
you. But when I made the application, so far as the agency was concerned I was the 
trader, had the goods in my name, and was selling them. At the other posts I never ob­
tained a license, for some reason or other. I made inquiry, after this license at the Cheyenne 
agency was canceled, why it was done. I had assumed that I was perhaps of good moral 
character, and I did give bonds as the law required. I did not know of any other reason ; 
the law was plain, but I could get no answer to my letters. This one that was canceled I 
think I kept, and have got it to-day. I did not get any answers to my letters. I came here 
to Washington, and my recollection is that I went into the office of Mr. Smith, the Commis­
sioner of Indian Affairs, and asked him why he did not answer my letters, and he evaded and 
did not say why. I pressed the question, and asked him why I was not entitled to a license, 
and w by he did not issue a license to me. " Well," said he, "you understand that as well 
as I do. So far as I am personally concerned I would grant you the license." That was 
all the explanation he gave. Of course I did not get the liceme, but at most of those 
posts I kept on trading. 

Q. Under whose authority did you trade ~-A. ·well, sir, it was in violation of law, I 
suppose. I bad the goods, and I wanted to get out of them at least $25,000 or $~ti,OUO, or 
$27,000, and I sold them, or my agents sold them. Whenever an Indian came along that 
had anything to sell we exchanged goods for his furs; but in the mean time there was 
some correspondence beh"·een Orvil Grant and myself. This correspondence resulted in 
Orvil Grant's coming to Sioux City to buy eertain of those posts-tbe goods at those posh;, 
and the buildings, machinery, agricultural implements, &c. He came to Sioux City, and I 
made an agreement with him for the goods at Forts Peck, Turney, and Belknap. I incor­
porated the proposition that be accepted in a letter. I gave that letter to him and asked 
him to proceed at once to those post!:! and take an inventory. Hl' was to pay the original 
cost anJ 15 per cent., I think. At all events the price was tixed at which he was to take 
them. For such things as buildings be was to pay whatever we could agree upon. There 
was nothing special about that iu thl:' agreement. lf I could sell the goods, that would be 
enough to let me out. Still, I would get for the buildings all l could. He proceede<l to 
:Fort Peck, and the man I had in <:harge at that place, to whom this letter was directed, 
took that letter and comn.en<:ed invoicing at once. This statement that it should be the 
original cost and 15 per cent. was the basis on which it was made. He went there and 
inventoried until, toward the last of it. there came up some old agricultural implements, a 
mower, for instance, and a wagon, perhaps, or something of that kind-some implements 
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that bad been used-and, I think, some old-style guns. Grant objected to paying cost for 
those; and my man took the written instructions and stood by the instructions I had 
given him; and they split right there. Grant said he would not take them, and dropped 
the thing, and came back and bought some new goods, I understood, (be did not buy any 
of me.) Then my man sold whenever he could. He kept right along. 

Q. Then you never did make any agreement with Grant other than that ?-A. That was 
all the agreement, and you understand the ground on which the split was made. It could 
have been adjusted easily, if I had been there myself. 

Q. Were you in this matter acting for yourself, or for Durfee & Peck ~-A. Well, I 
acted absolutely for myself, although the excess over what they owed me would go to 
them. 

Q. For whom did Grant understand you to be acting ?-A. For myself, I think. I never 
stated a word otherwise to him. I had absolute control of the goods and sold them as my 
goods. There was one other stock at Cheyenne that I sold to Mr. Felt, and I did it in 
the same way. I gave him a letter to George H. Durfee, who was acting as superintendent. 
at Fort Sully and Cheyenne. (I had nothing to do with Fort Sully, however.) 

Q. Mr. Felt was already appointed at ChPyenne ?-A. When my license was canceled 
Mr. Felt obtained his, and I sold out t:o him in same way-cost and 15 per cent. 

Q. What was the result of your enterprise up there; did you come out whoie, or did you 
lose heavily ?-A. Well, so far as money matters was concerned, I got pay for all my things, 
and I got pay even earlier than at one time I thought I would. 

Q. What. was the result on Durfee & Peck's interest ?-A. I have no doubt they lost 
money. They could not get out whole. 

Q. Did Orvil Grant really have control of these posts, be and Bonnafon and Casselberry?­
A. As I understand it; but this is only as I gleaned it from other sources, (the records 
would show better.) My impression is that Bonnafon or Casselberry, one of those Phila­
delphia gentlemen, got a license to trade at Standing Rock. By the way, I also sold Stand­
ing Rock in the same way as I bad sold Peck, Belknap, and Turney-giving Mr. Grant a 
letter, statiug conditions, terms, &c. This letter was addressed to William Harmon, who 
was acting as agent for me at Standing Rock. Harmon agreed with Grant on the value of 
worn and damaged property, and the sale wa!! consummated. 

Q. Here is a letter that was addresseJ to the Presid0nt of the United Statps: 

(Copy.) 

"WASHINGTON, D. c., -- ' 187 . 
"To the PRESIDENT: 

"SIR: Regretting very much that circumstances compel me to trouble you with the subject­
matter of this letter, I only do so because my all is at stake; and as I have failed to obtain 
just relief from your subordinates, the President and Congress are the only tribunals left to 
which I can appeal for justice, and as this lies within your jurisdiction. I was granted 
licenses to establish trading-posts at certain points nn the Missouri River. Under those­
licenses I went on, purchased stocks of goods, erected or purchased the necessary buildings 
and warehouses, and prepared for trade. While prosecuting my business, without a single 
charge having been preferred against me, my licenses were revoked and Mr. Orvil L. Grant 
was given the sole right to trade on the river. The law nowhere contemplates that this 
right of trade shall be made a monopoly. I was and am still willing to withdraw from that 
country and give up the trade, provided that .Mr. Grant will pay a reasonable price for my 
buildings and stock on hand; we to agree upon the prices wherever we can, and to leave 
the prices of all things upon which we cannot agree to be settled by arbitrators, appointed 
in the usual manner. 

"To such an arrangement I was and am willing to agree, and to break up my business 
and withdraw fi-om trade in that country, upon any basis that will not involve my total ruin. 

"If Mr. Grant, coming in with exclusive powers and privileges, will not do this, then I 
hope and entreat that as a matter of fairness and justice you will order the Secretary of the 
Interior to carry out the law, to renew my licenses, withdraw the intPrdiction on my trade, 
and allow me to carry on my business in fair and honorable competition. 

"Very respectfully, your obedient servant, 

Q. Did you write that letter ?-A. I did, sir. 

".TORN H. CHARLES, 
"Per THUM. '' 

Q. You sent it to the President of the United States? -A.. My impression is that I hande<l 
that to the President myself; I may have sent it by mail. 

Q. How do you know that he did get it; do you know that it was referred to Orvil Grant 
by the President ~-A. Have you got the envelope that it was in? 

Q. No, sir; I have not.-A. I don't recollect. I went up to see the President; I think, 
however, that I bad that letter taken up by somebody else. 

Q. Do you know that he just referred it to his brother Orvil1-A. I do not know that he 
did. It is possible that he did; I think he did. In fact, it \Yould be a matter that I would 
expect him to refer to Orvil. 
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Q. Did he ever do anything that you know of to save you ?-A. The President? 
Q. Yes, sir.-A. No, sir; I think not; he never renewed those licenses. 
Q. Mr. Smith, the Commissioner, told you that you could not get them for reasons that 

you knew ?-A. Well, he intimated as much as that; if he had the simple saying of it-­
Q. What were the reasons that you understood ?-A. Well, I inferred that the President 

~id not want him to give them. 
Q. Why did he not want to give them ~-A. Well, I suppose, perhaps, he wanted to give 

these agencies to some person else. 
Q. Who were the other persons that be wanted to give them to?- A. Well, sir; it was 

Bonnafon and Orvil Grant and Casselberry, and perhaps Mr. Felt. .Mr. Felt, [perhaps] had 
the license at that time. What is the date of that letter? 

Q. It is a c0py of the letter, and I have not dated it.-A. If you have a copy of the orig­
inal letter, the trade for the Cheyenne agency was made by me with Felt, I think, in the first 
of December or the last of November, lt:l74, but still we had already spoken about it some 
time before. 

Q. Did you call the attention ot the Commissioner of Indian Affairs, Mr. Smith, to the 
fact that the law was imperative, that you had a right to trade at Indian posts if you fur­
nished bonds and were of good moral character ?-A. \Veil, I talked to him about the sub­
-stance of that letter. 

By Mr. RoBBINS : 

Q. Did you tell the President also the substante of that letter in your interview with him? 
-A. Yes, sir; Senator Allison was present when the interview took place. 

Q. What did the President say ?-A. Well, he said he had fixed that thing, and was not 
going to change it, and he bit the end oft' his cigar, as if he didn't like me a bit. -

Q. You said you had a license for Cheyenne ?-A. Yes, sir; that license came back ap­
proved, and the license for Standing Rock bad been granted by the agent, but it never re 
turned from Washington. 

Q. Was not your license at Cheyenne revoked by telegraph ?-A. I think I got notice of 
it by telegraph. 

Q. From whom ?-A. I think it came from the agent, throtlgh the regular channel. 
Q. What authority had the agent for doing that ?-A. Well, it came from the Department 

of the Interior, of course. 
Q. Didn't you come to \Vasllington at once, as soon as you g-ot that telegraphic dispatch/ 

-A. \Vel!, I didn't acknowledge the receipt of it, and about that time I came to Washing­
ton. 

Q. And that was about the time that you came and saw the President ?-A. Yes, sir. 
Q. Had you any interview with General Belknap about this thing, at about the same 

time ?-A. I think Mr. Allison addressed him a note or telegraphed in my behalf, asking 
bim to aRsist me in this matter, and be replied by telegraph that it was not in Lis Depart­
ment ; that it belong-ed to the Department of the Interior; that he could do nothing; that it 
was not a matter with which he had anything to do. , 

Q. Try to recollect if you bad a personal interview with General Belknap about these 
matters generally, about licenses out there ?-A. I called upon General Belknap when I was 
in the city, but this first correspondence was earlier than that. 

Q. Did you call upon General Belknap and discuss this whole question with him, and did 
he not then in general terms say that he was compelled, or that they were compelled, to re­
voke this license by order of the President of the United States ~-A. I went up to the War 
Department office, but I think that was later. 

Q. Well, when was it that he said this thing, if he said it at all ~-A. My impression is 
that when I came here and had an interview with the President, it was about the 1st of De­
-cember, 1874, about the time that Mr. Felt was at Cheyenne, invoicing the goods at that 
place. My recollection is that I got here ahead of some of my friends who were expected 
to assist me, and I telegraphed for them ; Senator Allison, for instance, for one man; and my 
impression is that I did not go to see General Belknap until in January. 

Q. In January, when you called upon him, what conversation took place between you 
and him ~-A. In January (it must have been along about the 25th of Jan nary, of last 
year) I called upon him, and my impression is that he said the law was clear, ar.d that 
there was not any other way. 

Q. What was not any other way ?-A. That I ought to have a license. 
Q. Did not he tell you that the President himself compelled them to cancel this licenl!e ? 

Didn't he state so to you, roundly ?-A. I think not. 
Q. What did he state about the President ?-A. After he expressed himself that it was 

not in his Department, he did not give much advice. He was not very talkative on that 
subject, and I do not think he said anything very pointed or of much comfort to me. 

Q. Would it have been a comfort tor you to know that the President had ordered these 
things to be done ?-A. It would have been a sort of satisfaction to know that the enemy 
was so that I could reach him. 

Q. Are you certain that be did not say that it was by order of the President that this thing 
was done ?-A. I had understood that, I think, from other sources already. 
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Q. Had you understood that from the Interior Departmer;t ?-A. Parties that seemed to 
be posted said so, and then my interview with the President satisfied me that whatever was 
done, he had "fixed that.'' Those are the words he used, "I have fixed that." There was 
something said about Durfee & Peck being bad men for Indian traders, or something to 
that effect, and that that nest ought to be rooted out. He said that in the conversation. Mr. 
Allison spoke up and said, ''I have known this man for a great many years ; knew him 
when I was a boy." 

Q. He gave you a good moral charar.ter, did be ?-A.. Ye~, sir; he Jid. 
Q. And then yon Lad given bonds, hadn't you ?-A. I had. 
Q. What ;vas there under the law why you should not have an appointment ?-A. That 

is a question for some of you lawyers to tlecide. 
Q. I am extremely anxious for you to recollect what General Belknap did say about the 

direct interference of the President.-A. General Belknap was a personal friend of mine and 
would do anything that he could, consistently, for me, but I think you are mistaken about 
that. I have no recollection about that thing. I remember distinctly my going up there 
and having a talk with him. 

Q. Did he tell you that be could not help you ~-A. Yes, sir: that he could not help me, 
that it was out of his Department entirely. That was pointed. I think he would have done 
anything he could for me. 

Q. Standing Rock you did sell out to Orvil Grant and Bonnafon and that crmvd ?-A. 
Yes, sir; just as the terms were. 

Q. Cheyenne you sold out to Mr Felt?-A. Yes. 
Q. And at Fort Berthold you coulJ not agree ?-A. No; we made no sale at all. The 

goods were tal<en the foliowing spring to Fort Benton, by Mr. Marsh. 
Q. In your efforts to be permitted to trade on that river, did you ever offer anybody any 

sum of money to be permitted to trade 1-A. Not a cent. 
Q. Did anyboJy ever demand any sum of money from you for that privilege ?-A. No, 

sir ; I suppose if I haJ taken Orvil Gmnt iu as a partner at the time, I could have gone on 
and traded. 

Q. Did he ask to be taken in as a partner by you ?-A. No, sir; he did not, We did not 
meet in that kind of spirit at all. There was not any room for any pleasant, sociable talk on 
that occasion. 

Q. What was the reason that you were not sociable ?-A. \Vel!, we were aiming to get 
hold of the same ehestnut. 

Q. And he beat you, and g-ot bold of it ?-A. Yes, sir; he g-ot hold of it. 
Q. How was that ag-reement between you and Orvil Grant; did be sign it for himself or 

for A. L. Bonnafon & Co. ?-A. I think he signed it for Bonnafon & Co., he acting as 
partner. I remember that I reserved the right to decide upon such paper that he should 
give me, w bether it was good enough or not good euough; he was to give that that was 
entirely satisfactory to me. 

Q. Do you know of Bonnafon and Grant going over to Bismarck, and there starting up 
the river for Fort Stevenso11 and Fort Peek and Fort Turney in a Government ambulance?­
A. No, sir; I do not. 

Q. You do not know whether Mr. Grant went up and inspected all those posts that fall?­
A. Yes; be went up. He left my place and went right up there. He weut dear np to Fort 
Peck. He did not go to Fort TurnPy or Fort Belknap. 

Q. It was at Fort Peck that he attempted to take that inventory, and where he and you 
agent split ?-A. Ye", sir. 

Q. After that be went down to Fort Buford, didn't he ?-A. Yes, sir; he would go right 
by Fort Buford going down. 

Q. Did he stop there ?-A. I understood he stopped there, but I conld not tell. 
Q. You know nothing about an ag-reement that he made there with Joseph Leighton?­

A. No, sir. 
Q. Did not Leighton afterward become the trader at Fort PecJ{ ?-A. He did, anJ I believe 

hA is the trader there now. 
Q. Who were the goods and building at Standing Rock sold to ~-A. I do not know who 

the papers were made to. It is possible that those were made to Casselberry. They diviued 
up their interest in some way, but it was the same concern. 

Q. Did not a man named VanValkenburgh have a liceme for Standing Rocld-A. Yes, 
I think he did. He told me be did. He went up there to take a view of the country and see 
what the prospect was. 

Q. Before he could get started the license was revoked, was it not ?-A. I do not know 
'vhether it was revoked, or whether he simply threw it up. My recollection is that his 
license was revoked ; that is, that I heard so. 

Q. Do you know about Mr. Raymond, who was a trader at Fort Berthold ?-A. I know 
of him and have seen him, and understand that be was the trader there. 

Q. He made terms with Grant and Bonnafon, didn't he f-A. There was a report of that 
kind; that he was Grant's man, or something of that kind. 

Q. You do not know about Grant's telegraphing to the Secretary of the Interior, saying, 
"Raymond is our man, have his lieense renewed ?"-A. I heard of that at the time, but I 
never saw the telegram. 
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By 1\fr. DANFORD: 
Q. You became interested on the river there in the first instance for the purpose of secur­

ing a debt due you from Durfee & Peck ?-A. That was one of the objects. 
Q. How long had they been trading up there ?-A. My recollection is that they went up 

there about 1865 or 1866. 
Q. What business were you in '-A. Wholesale groceries. 
Q. How long had you been in that business at Sioux: City?-A. Well, sir, I have been 

in the groeery trade (but then it was on a small scale) since 1860. 
Q. You undertook to get hold of those posts that Durfee & Peck had, and did get a license 

from the Interior Department for one of the posts ~-A. Yes, sir. 
Q. You bad no connection with the War Department '-A. No, sir. 
Q. You never were sutler ?-A. No, sir; I have never been a sutler, nor made application 

for it. 
Q. Nor a post-trader ?-A. No, sir; my business was with the Indian D~partment en­

tirely. 
Q. You had none whatever with the 'War Department ?-A. No, sir. 
Q. You went up there, and fin ally found that somebody else was after the same thing that. 

you were after, and that somebody beat you ?--A. Yes, sir. 
Q. Is not that about all there is in this thing ?-A. That is all there is, so far as I under­

stand it. He had influences that I had not. 
Q. Influences that you could not bring to bear, and it required influence to get those 

places. Has not that always been so, so far as you know ?-A. I suppose it has, to a cer­
tain extent. 

Q. You came on here and interviewed the Commissioner of Indian Aff~:~.irs f-A. I did. 
Q. Did yon see the Secretary of the Interior upon that subject ?-A. I think he was gone 

to Ohi0. 
Q. The Assistant Secretary ?-A. I saw the Assistant Secretary. 
Q. Could he give you any help ?-A. He would not. 
Q. What did be do-referred yGn to the Commissioner 1-A. He told me that the best plan 

would be to go over and see the President, and I did so. 
Q. The Commissioner told you he could not do anything; the Assistant Secretary of the­

Interior told you he could not do anything, and be suggested that yvu go and see the Presi­
dent ; you did go and see the President, and he told you that the thing was fixed, and told 
you in a way that you under:stood that he meant it was fixed ?-A. Yes, sir; I quit it right. 
there. I saiJ, "I am going home to set my house in order." 

Mr. DANFORD. I am glad to find that you did not lose very much. 
The WITNESS. I did not lose a cent. 
Q. Although you had written to the President that you were likely to become bankrupt r 

-A. Well, the parties I represented did lose. 
Q. That was Durfee & Peck 1-A. Yes, sir. 
Q. When you were invoicing those things to Orvil Grant, bow did you do it ?-A. I in­

voiced in my own name. 
Q. But the goods were in their name ?-A. No, sir; the business was done in my name at 

this post. 
Q. How long bad it been done in your name ?-A. From some time about the 1st of Sep­

tember, until-it must have b< en in October that he VI a; up t :1en•. 
Q. You had the goods prior to that time ?-A. Yes, 'lir. 
Q. Then. if you had bought the goods from them, bow did they suffer ?-A. Because I 

took out what was due me first, and the rest went to them. 
Q. Then you bad not bought the goods ?-A. I have explained to you what the circum-

stances were. 
Q. Had you bought the goods-did they belong to you ?-A. It was a conditional sale. 
Q. It was not a sale ?-A. I considered it a sale. 
Q. Then, if it was a sale, why didn't you lose what was to be lost there ?-A. Because I 

did not agree to. 
Q. Then it was a sale by which you did not agree to lose anything, but you could make 

anything that was to be made '?-A. No, sir. 
Q. You were perfectly safe ~-A. No. 
Q. If it was a conditional sale it was not a sale, was it ?-A. You are a better lawyer 

than I am; I have told you the facts. 
Q. And finally the thing wen~ back upon them, and they lost by reason of your not get­

ting the posts 1 It was they lost, and not you ?-A. Yes, sir: I did not lose, as it was, but. 
there might have been circumstances in which my little $25,000 would have gone. 

Q. You would not have liquidated your claim against them ?-A. No, sir; but it would 
have been bard work to collect it. 

Q. They are not worth anything now, are they ?-A. 0, yes; I guess they are. 
Q. I understand you, then. to say that this purchase of goods from Durfee & Peck was a 

sale to the extent that you were to pay yourself the debt that was due you from them out 
of the proC'eeds of the sales of the goods; the remainder, carrying with it either profit or 
loss, you vrere to return to them ?-A. Well, sir, if I had got those licenses that bu.~iness 
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would to-day be conducted in my name. That is the way that would have been. The pos­
sibility is that we would have rnade some new arrangement. It was a shipwreck anyway, 
and we \vould have done the best we could to save ourselves. I was exceedingly anxious 
to do the best I could for them, not only to get my money and to help them as well as I 
could-and I went into this venture to save myself-but anxious at the same time to do the 
best I could for them. 

Q. The goods were actually under your control, and you were selling them in your own 
name ?-A. Entirely so. I bought the goods and shipped them np as though they were en­
tirely my own. Whether that was a valid sale or not, you can decide better than I can. 

By the CHAIR!\L\N: 
Q. In your interview with the Commissioner of Indian Affairs, did you call his attention to 

the act of Congress approved July ~6, 1866, which provides that any loyal person and citi­
zen of the United States, of good moral character, shall be permitted to trade with any Indian 
tribes upon giving a bond to the United States in the penal sum of not less than $5,000 or 
more than $10,000 ?-A. I called his attention to that law. 

Q. That is the law. Had you been loyal during the ·whole war ?-A. Well, I think I 
had been loyal all my life-time. I hired a man to go into the service, and was willing that 
he should be killed if he wanted to, and if he got to bP a brigadier-general I was willing. 

Q. There was no objection to you on that ground. Had you furnished a bond at the 
Cheyenne agencyof$5,000 1-A. I had. 

Q. Were you prepared to furnish them at the other posts '-A.. The bonds were filed. 
The bond accompanied each application I made. 

Q. And yet, in defiance of this law, the President told you that the matter was fixed and 
you could not have the positions 1-A. Yes, sir. 

Q. Had you ever known of licenses ever being refused to any person prior to this time, 
who came within the provisions of the law ?-A. I do not think I had, but it may have been 
done. 

Q. Have you known of more than one Indian trader at these posts formerly1-A.. Yes; I 
have known agencies where there were two traders. I did not ask to be the exclusive trader 
at any of the posts. Of course I would rather have been the exclusive trader, but I did not 
ask that. I would have been willing to have had my license even if it was not for any 
longer time than to sell out tl:le goods I had there. . 

Q. "\\'ere not some of those posts p :ut military and part Indian; which were they ?-A.. 
Yes, sir; there were soldiers at Cheyenne and Stand ng Rock ; there were none at Fort 
Berthold. The nearest there is at Fort Stevenson. 

By Mr. DANFORD: 
Q. You were not licensed to trade with them ~-A. vVell, we expected to trade with them, 

because there were no other traders, but they could have appointed somebody el3e for that 
purpose. 

W ASHI~GTON, March 25, 1876. 
SniEON CHENEY sworn and examined. 

By the CHAIRMAN : 
Question. You were appointed post-trader at Fort Davis, in Texas, on the 6th of October, 

1870, and you resigned, or your appointment was revoked, on the 5th of November, 187 4 '(­
Answer. Yes, sir. 

Q. Through whose influence were you appointed post-trader down there ?-A.. I believe 
Judge Loughridge and Senator Wright indorsed me. 

Q. Where did you reside when you were appointed ~-A.. Ottumwa, Iowa; I reside there 
still. 

Q. Did you reside at Fort Davis 1-A.. I was there most of the time. 
Q. I notice that A.. W. Cheney was appointed in 1874, and resigned in November, 1875; 

was he a brother of yours ?-A. Yes, sir. 
Q. He succeeded you in that post ?-A. Yes, sir. 
Q. How many companies were at that post, generally ?-A. Part of the time there were 

three, sometimes four, and sometimes less. When I \vent there, however, there were more. 
It was at one time a seven-company post. It was reduced after that. 

Q. What were your profits a year at that place ?-A. I did not make any profits there. I 
lost. mo!ley all the time. 

Q. How did that happen ?-A. "\VPll, it was a small post, and there was not any reserva­
tion, in fact. The Government, I believe, bas a section of land there, but the post is built 
rigb t on one corner of it, so I had opposition all round. 

Q. Had you any influence from any other person than Judge Loughridge and S i:Jra tor 
vVright f-A. When I made application for the post., which I did by mail, some of my 
neighbors signell, rccommendiug me; Mr. Merrill, Mr. Styles, and one or two othe:s. 
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Q. ·were you ever in Washington, yourself, to get it f-A. No, sir; I wrote and made 
application for the post, and received the appointment at that post, Fort Davis. I did not 
know anything about the trader business, and did not know but what it was a good post 
when I received it, and I thought it was, in fact.. 

Q. Did Mr. Hedrick help you to get the appointment ?-A. I do not know but what he 
did. I do not recollect whether he signed my paper or not. 

Q. Here in \Vashington, did be ?-A. No, sir; I do not know that he did. 
Q. Had you any agreement with Mr. Hedrick, with reference to this post ?-A. No, sir. 
Q. Had you any agreement with any one else with reference to the profits of it '-A. No, 

sir; not any. \Vhen I went there, I bought out a stock that belonged to a man named Heid­
elwiel, and the two Kellys; and the Kellys staid with me for SIX months, and we divided the 
profits. 

Q. You have never had any agreement with General Hedrick about this matter ?-A. No, 
sir. 

Q. And with no other person besides the Kellys ?-A. No, sir; except Mr. Heidelwiel, 
who bad this post when I went there. 

Q. Had they any agreement with any other persons that you know of ?-A. No, sir; not 
that I know of. 

Q. Did you pay any money to any one for securing your appointment ?-A. No, sir. 
Q. Were you personally acquainted with the SecrPtary of War f-A. I was. 
Q. Had you known him long ?-A. Well, I knew him before be went into the Army, and 

met him very frequently afterward, before be became Secretary of War. 
Q. How far is Ottumwa from Keokuk ?-A. Seventy-five miles, connected by rail. 
Q. And you used no undue influences to secure your appointment ?-A. No, sir. 
Q. And paid no money to anybody to get it?-A. Not a cent. It cost me a postage­

stamp to get it, and if I bad known what it was worth, I should not have paid that much 
for it. 

Q. You never paid anything for political purposes ?-A. I did. 
Q. How much ¥-A. About $100. 
Q. How did you pay it ?-A. I think I received a notification to contribute some from Mr. 

Harlan. 
Q, Was that in 1872 ?-A. It was. 
Q: Did you send the money ?-A. Yes, sir. 
Q. If your post was worth nothing, why did you send it 1-A. Well, I haJ been in the 

hab1t of contributing a little any way. I did not send it entirely on account of having the 
post. 

(-l,. Do you know anything about Fort Duncan ?-A. No, sir. 
Q. Fort Griffin ?-A. No, sir. 
Q. Fort Stockton ?-A. Yes, sir; that is one of our nearest posts. 
Q. Friedlander was there, and Gallagher. Do you know on what terms they held their 

post ?-A. I do not. I was acquainted with both Friedlander and Gallagher. 
Q. Do you know anything about Fort Bliss V-A. No, sir. I knew the trader there at 

one time. 
Q. Fort Concho ?-A. I have been at Fort Concho, and knew the trader there. 
q. Do you know Mr. Loeb ?-A. Yes, sir; I knew him at San Antonio; not at Concho. 
Q. Do you know anything about the terms on which these people held their posts there f-

A. I do not. 
Q. Did you never hear anything about it?-A. Not a word. Well, I have beard these 

rumors. 
Q. Were you a contractor for supplies to tbe Government down there ?-A. I believe at 

one time we bad a contract for a small amount of bay. 
Q. Nothing else ?-A. No, sir; my brother may have bad a contract for wood, but I don't 

recollect. 
Q. Are you any relation of the Cheney who is a clerk in the Quartermaster's Department, 

spoken of by General McCook ?-A. No, sir; none whatever. 
Q. Do you know General Hedrick well ?-A. I do. 
Q. \Vbat business is he engaged in ?-A. He is now supervisor of internal revenue, I 

believe. 
Q. Is he a post-traded-A. I understood that be and Leighton were post-traders, or had 

a post. 
By Mr. RoBBINS: 

Q. You say you bad been in the habit of contributing money for political or party pur-
poses ?-A. Somewhat. 

Q. As a private citizen ~-A. Yes. 
Q. \Vas that circular addressed to you by Mr. Harlan as a private citizen ?-A. Yes, sir. 
Q. And not as a post-trader ?-A. No, sir. I knew Mr. Harlan, however, before I went 

there. 
Q. He was chairman of the republican campaign committee, was be ?-A. Yes, sir. · 
Q. Did he address a circular to other private citizens there at your post besides you ?-A. 

Not that I know of. Private citizens ·were very scarce at our post, except Mexicans. 



SALE OF POST TRADERSHIPS. 1~7 

WASHINGTO~, l!Jarch 25, 1876. 
B. GoRDON DANIELS sworn and examined. 

By the CHAIRMAN: 
Question. Where do you reside ?-Answer. Temporarily in Washington. 
Q. In 1~74, on the 23d of November, there appeared in the New York World the following 

letter. 
'' Gil ANT AND POST-TRADERSHIPS. 

"NOVK\1BER 20, 1874. 
" To tlte Editor of The World : 

"SIR: In connection with the appointment of the President Grant's brother, Orvil Grant, 
to several valuable post-tradershijJS, I desire to call your attention to the fact that he is not 
the only member of the Grant-Dent family who has been the recipient of positions of this 
kind. Early in his administration the President appointed his brother-in-law, John Dent, 
military post-trader at Fort Union, New Mexico Territory, the largest military post west of 
the Missouri River, and a tradership worth $30,000 per annum. In addition to this it is 
well understood on the frontier that Dent obtained the appointment of friends of his to similar 
positions at four or five other posts, from which he is receiving a large income. If the real 
tacts were made known to the country, it woulu be shown that the Grant-Dent family are 
receiving from this source alone in the neighborhood of $100,000 per annum. 

"Very respectfully, yours, 
'

1 B. GORDON DANIELS." 

•• MARCH 3, 
"My DEAR SIR: Referring to the astounding disclosures connecting the Secretary of War 

·with the sale of post-traderships, I beg leave to call your attention to the inclosed letter I 
addressed to the New York World, in November, 1874, with reference to the Grant-Dent 
family and post-traderships. I spent a year or more in New Mexico, and some time in Col­
orado. I could furnish some facts bearing upon this subject which would aid the committee 
in their investigations. 

"Very truly, yours, 
" B. G. DANIELS, 

" J 5-19 Columbia Street. 
"Ron. E. R. MEADE ." 

Q. Are you the B. Gordon Daniels who signed this letter ?-A. Yes, sir. 
Q. Did you ever reside in New Mexico ~-A. Yes, sir; in lt;70 and 1871, duriug portions 

of those two years. 
Q. What were you doing there ?-A. I was assessor of internal revenue. 
Q. Who was the post-trader at Fort Union during those years ?-A. Mr. John Dent. 
Q. Who is he ' -A. He is a brother-in-law of the President. 
Q. How many troops were stationed there ?-A. Thirteen companies of cavalry-the Eighth 

Cavalry-and if I remember rightly, three companies of infantry. That would make eleven 
companies. I think the Eighth Cavalry was more than a minimum regiment. 

Q. About how many men woulu there be ?-A. It was understood that there were about 
thirteen hundred troops there. 

Q. Was it considered a valuable post ?-A. Yes, sir; the most valuable post, with the ex­
ception probably of Fort Sill and one or two others, in the country-so unuerstood. It bad 
a large trade outside of the post. 

Q. Did Mr. Dent reside there ?-A. Yes, sir; a greater portion of the time. 
Q. Is he there still ?-A. I do not know. 
Q. I see by the record that he wa'3 appointed October 6, 1870, and there is no record of 

his resignation. His appointment was sent to the care of General Dent at the Executive 
Mansion. In this letter you speak o"f four or five other posts on the frontier and of persons 
who received their appointments at the instance of General Dent; what are they ?-A. I can 
only answer that by stating that I made up my mind to leave the country ; that is, in an 
official capacity, and I thought I would look about to see if there was an opening for busi­
ness there and I began to investigate the worth of several post-traderships, and in doing so 
I had my attention directed to Fort Stanton, in Southern New Mexico. It ·was not a large 
post, but there were several productive valleys about there which added a great deal to the 
value of the post. I was satisfied that there was about $125,000 worth of goods sold there a 
year, and I made up my mind that I would get that post for a friend of mine, and in doing 
so I learned incidentally from persons to whose statements I attached credit, that Mr. Dent 
was interested indirectly in Fort A. D. RusEell, Fort Lyon, and several other posts up and 
down the Rio Grande as far down as El Paso. 

Q. Did you make any eft'orts to get Fort Stanton 1-A. Yes, sir; I procured the appoint­
ment for a man named Frank T. Bliss. 

Q. That was on the 1st of April, 1871, and he remained there a year, until Mtrch 19, 
1872 ?-A. Yes, sir; be was to have given me one-half. 
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Q. Whom bau 3 on removPd there-Stevens ~-A. No, sir; I was instrumental in getting 
Mr. Bliss removed. After be got the appointment he repudiated the arrangement with me. 
Then a man came on here from Saint Louis, named Tracy, an old post-trader, and said he 
would give me $3,000 if I would get him the appointment in Mr. Rliss's place. I told him 
I would do it. I secured his appointment, not directly, but indirectly. He went back on 
ID 3 and I got him out. 

Q. Then you bad Mr. Dayton appointed, did you not ?-A. No, sir; I gave it np then. 
Q. ·what means did you use to get Mr. Bliss appointed in October, 1871 '?-A. Well, sir; 

I came here to \Vashington, and I went to a friend of Senator Carpenter's, and I stated to 
him that Mr. Bliss, in addition to making me an equal partner in the concern, had promised 
to give $1,000 cash for the place, and that if he would get the place I would see that Mr. 
Bliss paid it. 

Q. Who was this friend ?-A. Alexander T. Gray. 
Q. What happened ?-A. Mr. Bliss was appointed. 
Q. Did he get Senator Carpenter's influence f-A. Yes, sir. 
Q. Did Senator Carpenter have the appointment made ~-A. Yes, sir; Renator Carpenter 

had the appointment made, and the commission was sent to Bliss. 
Q. I see that it was sent to "Ron. M. H. Carpenter, United States Senate. "-A. Yes, 

sir. 
Q. Dill you pay Gray the $1,000 ?-A. No, sir; he did not get anything. Mr. Bliss served 

him as he did me. 
Q. I see that he held on for a year, from April 1, 1871, to March 19, 1872. He did not 

make you a partner. Then you got hold of Charles Tracy. How did you get him ap­
pointed ~-A. He was appointed at the request of Senator Sawyer, of South Carolina. 

Q. How did you get him at work for Tracy ?-A. I weut to a friend of his. 
Q. What did you promise his friend ?-A. Five hundred dollars. 
Q. Did Mr. Sawyer get the appointment for you ~-A. Yes, sir. 
Q. \Vell, Mr. Tracy does not seem to have he!d it but about three months. Who was 

this frieud of Mr. Sawyer ?-A. His name was Closs ; he is well known here. 
Q. Did you pay him the $500 1-A. No, sir. 
Q. Why did you not ?-A. Because Mr. Tracy was to pay me $3,000, and from time to 

time he paid me $500 in small sums, and made out a memoranda, in his own handwriting, 
that be had paid me so much. I knew that be had drawn out of the Treasury, on a claim 
of his, some $14,000 or $15,000, and was about leaving the city, and I stated that I wanted 
the balance, from which to pay Mr. Closs. Mr. Tracy said be would not do it until he had 
made it out of the post. ''Then," said I, "you have got to go." He went up to the Sec­
retary of War the next morning and stated that he never had agreed to pay anybody, as Mr. 
Sawyer informed me, and that be never bad any understanding with me, and I was simply 
trying to force money out of him, and I took out the memorandum in his own handwriting, 
and showed it to Senator Sawyer, and be asked me to let him take it to the Secretary of 
·war, which he did, and on the Secretary's seeing that he removed Tracy forthwith. 

Q. So you never paid Mr. Bliss nor Mr. Closs anything ?-A. No, sir; I would have done 
so if the other men bad paid me. 

Q. Have you ever procured appointments for any other persons as post-traders ?-A. No, 
sir. 

Q. Never have held a post-tradership yourself?-A. No, sir. 
Q. Do you know of any other persoQs paying money for post-traderships ?-A. I could 

not state absolutely of my own knowledge that I do. 
Q. What do you know about it in any way ?-A. There were numbers of persons whose 

statements I would believe, and did at the time belie\e, who informed me that all those 
posts down on the Rio Grande were purchased ; Craig and Wingate, and, in fact, every 
post that was there. . 

Q. Do you know of your own knowledge about it ~-A. No, sir; I do not. 
Q. Did you bear any post-traders there say that they bad paid any money ' -A. Yes, sir. 
Q. Whom did you hear '-A. A man who held a tradership at Bascom for a time. That 

is a dismantled post now. I forget the man's name. 
Q. Have you heard of any other Y-A. I don't know of any other of my own knowledge ? 
Q. Do you know of any such sales made in Colorado ~-A. No, sir. 
Q. Did you see any other persons in W ashingtnn with reference to securing those appoint­

ments for the parties of whom you have spoken ?-A. No, sir. 
Q. Did you ever see General :Rice here about it ~-A. I never saw him, but I beard of 

him frequently as a party to go to. 
Q. You never applied to him yourself?-A. No, sir. 
Q. You never did apply to any other person than thoEe you have named ?-A. No, sir. 
Q. And they lnever bad other recommendations that you know of, save those of Mr. 

Carpenter and Mr. Sawyer ~-A. No, sir. 
Q. \Vho was Mr. Bliss ?-A. He was_a clerk and cashier and book-keeper for his uncle, a 

hardware merchant in Chicago. 
Q. \Vho was Mr. Tracy ?-A. He was an old post-trader, I think, at Fort Dodge, and he 

was interested in several other posts. 
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Q. They had no other recommendations save what Senator Carpenter gave to Mr. Bliss, 
and what Senator Sawyer gave to Mr. Tracy ?-A. That is all; at least, they so stated to 
me. 

Q. Now, you wrote a letter in which you stated you could furnish facts bearing upon these 
subjects that would aid the committee in their investigation; I wish you would state what they 
are.-A. I think it was these facts which I have just stated. 

Q. Do you know of no other facts relating to this subject at all ?-A. I know that those 
traderships were procured from time to time for a consideration-for money. 

Q. The trouble is, you don't seem to have any personal knowledge ~-A. No, sir; nothing 
beyond what I have stated of these two instances. 

Q. You only know of one instance in which the post-trader himself told you he had paid 
money 7-A. Only that instance. 

Q. What did he tell you ?-A. He told me that be had paid a certain man for the post­
for getting it. 

Q. To whom. I made a memorandum of the fact at the time, and I have that among my 
papers somewhere. It is a German name, I think. 

Q. Would you recognize it if you were told it, do you think ?-A. I think I would. 
Q. Did the person who got it for him live here in Washington ?-A. Either in Wash-

ington or in New York. 
Q. Was it Simon WolH-A. No, sir. 
Q. It was not Hawkins Taylor, was it ?-A. No, sir. 
Q. It was not Bates & Co. ?-A. No, sir. 
Q. Kilburn Knox ?-A. No, sir; it was not Rubenstein, but the name sounds somethin rr 

like that. He bas been on the frontier a long time, engaged in trade. " 
Q. Did he tell you bow much he paid ~-A. It was under $1,000. 

By Mr. DANFORD: 

Q. You were in the internal-revenue business in New Mexico ?-A. Yes, sir; assessor of 
internal revenue. 

Q. How long did you hold that position 7-A. A little over a year. 
Q. How did you come to quit that business ?-A. Well, sir, I made up my mind that I 

could not be induced to stay in the Territory under any circumstances, and I asked to be 
relieved, and came into the States ; mainly on this post-trader business. 

Q. That is you made up your mind that there was more money in bartering these post­
traderships than in the internal-revenue business ?-A. Not in bartering them; because I 
was to have been a partner with Bliss in the concern. 

Q. How much money were you to put in ?-A. He was to give me a half interest for get­
ting the place, and he to furnish all the capital, and the goods. 

Q. He was to furnish the capital and do the business, and give you half of the profits f­
A. Yes, sir. 

Q. That is what I call bartering post-traderships; you concluded that was a better business 
than the internal-revenue business ?-A. Yes, sir. 

Q. So you came up bere and commenced operating ?-A. Yes, sir. 
Q. And the first gentleman you met was a friend of Senator Carpenter's ~-A. Yes, sir; 

Mr. Gray. 
Q. Is he still in the city 1-A. He is a clerk in the Attorney-General's office. 
Q. You told him how much you were to get out of this business ~-A. Yes, sir; I ex· 

plained the whole thing to him. 
Q. At that time you bad determined to take just $3,000 ?-A. No, sir; that was another 

matter. 
Q. Then you were to have one·half of ail the profits, and put in no money and run no 

risks ?-A. Yes, sir. 
Q. And Mr. Gray entered upon the business of procuring you this post f-A. Yes, sir. 
Q. Do you know anything about his interviews with Mr. Carpenter, as to how he ap­

proached him ?-A. No, sir; I do not. 
Q. Did you and he talk as to how the Senator was to be approached upon the subject?­

A. Yes, sir. 
Q. WJ:.at way did you agree upou ?-A. He said he would ask it as a personal favor to 

him. 
Q. Was Mr. Gray a Wisconsin man-one of Mr. Carpenter's constituents ?-A. No, sir; 

he had, years before, lived in that State. 
Q. And he said that he should approach Senator Carpenter and ask him as a personal 

favor to give Mr. Bliss that appointment 1-A. Yes, sir. 
Q. Was the matter of the money that Mr. Gray was to have, to be mentioned to the Sena­

tor as an inducement ?-A. I have not the least idea. I never spoke tO the Senator about it 
myself. 

Q. Do you know whether Mr. Gray mentioned the money consideration or not ?-A. I do 
not. 

Q. vVas that talked over, that he would mention that consideration to the Senator, so as 
to make him do it ~-A. No, sir; my arrangement was with him. Mr. Bliss promised to give 
Mr. Gray $1,000. 

H. Mis. 184-9 
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Q. And Mr. Gray said be would approach the Senator and ask it as a personal favo-r, and 
he did so, and the Senator succeeded in getting the appointment '-A. Yes, sir. 

Q. Who was the post-trader at that time 7-A. A man named Murphy. 
Q. He had no particular friends to back him, I suppose ?-A. I cannot say that be had. 
Q. How long did Mr. Bliss bold the place ?-A. Seven or eight months. 
Q. And then you had him turned out 1-A. Yes, sir. 
Q. And the way you did that was to approach the friend of another Senator f-A. 0, nor 

I just came 011 here and stated. through Mr. Gray, the facts that this man had promised to 
make me a partner and had repudiated the whole thing. 

Q. To whom did you state the facts ?-A. To Gray. 
Q. Did Gray go with you to the Secretary '-A. No, sir; he did not go with me. 
Q. You told Gray the fact that this man had promised to make you a partner, and what 

your capital was, and what Bliss's capital was to be, and you explainP-d that Bliss had re­
pudiated, and then Gray had him turned out. To whom did he go to get him turned out f­
A. Senator Carpenter. 

Q. Did you have to give Gray anything to have him turned out ?-A. No, sir. 
Q. Gray never got his $1,000, and he was just as willing as you were to turn him out f­

A. Yes, sir. 
Q. You never got anything out of the affair?-A. No, sir. On the contrary, I was out. 
Q. The next operation was to go to the friend of another Senator ?-A. The next operation 

was that Mr. Tracy came to me for the same post. 
Q. He took you in, too '?-A. He was to give me $3,000 if I Cl)uld get that post. 
Q. For him ?-A. Yes, sir; $3.000 in cash. 
Q. And you went to a friend of Senator Sawyer. What was his name ~-A. Closs. 
Q. Is he living here yei ?-A. Yes, sir. 
Q. What is his business?-.;\. I believe he is a lobbyist. 
Q. He was to go to the Senator and have this thing done, and he was to get $500 for the 

job ~-A. Yes, sir. · 
Q. And he succeeued ?-A. He suceeeded. 
Q. Did you and he talk together about what influence was to be brought to bear upon 

Senator Sawyer to get him to do this ?-A. Mr. Closs said that be could get Mr. Sawyer to 
do it. 

Q. He did not tell you what kind of influence be was going to bring to bear on Mr. 
Sawyer ?-A. No, sir. But he said Le could get him to do it. 

Q. And he did ; and then Mr. Tracy went back on you-or did you get something out of 
him ?-A. From time to time he gave me $500. 

Q. That was all that he gave you? Did you get him turned out ?-A. Yes, sir. 
Q. You quit then ?-A. Yes, sir; then I stopped. 
Q. And that is all you know about post-tradersbips ?-A. Yes, sir;. except the general in­

formation that I have received. 
Q. You considered, however, that you ought to tell about this thing ?.-A. I considered 

that my making this arrangement with Bliss was a legitimate transaction. 
Q. Now, Mr. B. Gordon Daniels, what do you think of that kind of business, as far as you 

have got--do you think it is a fair and honorable business ?--A. I never looked upon those 
traderships as political at all. 

Q. John Dent, you say, was appointed in 1870 ?-A. Yes, sir. 
Q. Those are appointments issued by the Secreta.ry of War f-A. Yes, sir. 
Q. Are they for a term of years or for a specified time ?-A. They are like this: "You 

are hereby appointed post-trader at" so and so. I was appointed unde-r the present law. 
Prior to that law, I understand, they were appointed by the councils of administration at the 
posts. 

Q. Was not Mr. John Dent a post-trader prior to 1870 and before his brother-in-law be­
came President ~-A. No, sir. 

Q. Do you know that to be a fact-are you willing to swear to it f My information is 
that he was post-trader there long before his brother-in-law became President.-A. Certainly 
not long before; for he had just got his first stock of goods, as he told me, when I saw him. 
That was in 1870. 

Q. In June, 1870, the law passed, and his commission at Fort Union was dated October 
6, 1870; but my question was whether, under the old system, he was not a post-trader or 
sutler before his brother-in-law became President ?-A. I am not sure. I do not know. 

Q. What business are you in now ~-A. I am buying and prosecuting claims and buying 
cheap farms for people where I used to live, in Maryland and Virginia. I live in Vi,Tashington. 

By the CHAIRMAN: 
Q. Who appointed you revenue collector ?-A. General GJ:!ant. 
Q. When were you appointed ?-A. In the spring of 1870. 

By Mr. ROBBINS : 

Q. As internal-revenue collector did you ever contribute ·any money for campaign pur­
poses ?-A. I was called on to do so by parties in the Territory, but I decline&. 

Q. You never paid any for that purpose, tMn ?-A. No, sir. 
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WASHINGTON, March 25, 1876. 
GEORGE W. FELT sworn and examined. 

By the CHAIRMAN : 
Question. You were appointed as Indian trader at Cheyenne agency, which is partly mili­

tary and partly Indian, in 1874 ?-Answer. I was. 
Q. About what time ?-A. I cannot state exactly. I made the application for it in August, 

I think. and the appointment came about the 5th of September. 
Q Who was the occupant of the place at the time you made application ?-A. John H. 

Charles. 
Q. Who gave you the appointment ~-A. It came directly from the Commissioner of In­

dian Affairs. 
Q. Who ordered the Commi5sioner of Indian Affairs to appoint yon ?-A. I do not know, 

sir. 
Q. Had you any conversation with the President on that subject ?-A. I had. 
Q. What did he say to yon ~-A. He said I should receive an Indian appointment. 
Q. You got it ~-A. I did. 
Q. Had you any negotiations with Mr. Charles about sending lumber or purchasing the 

Durfee & Peck building there ~-A. I had negotiations with him concerning the purchases 
of this building and the stock. 

Q. What did that result in ~-A. I purchased them. The terms were agreed upon before 
I went up, and, on examining the :stock, I assented to the pLuchase, and fulfilled my part 
of the contract. They appeared to be glad to sell out to me, too. 

Q. Who was interested with you-Pred Evans ?-A. He was at first, but eventually I 
had to go through with the matter myself. 

Q. After you had made the attempt to purchase Durfee & Peck's building, through Mr. 
Charles, you went back to Iowa, didn't you ~-A. I came back to Sioux City. 

Q. And there you met Evans ?-A. Yes, sir. I had seen Evans before. 
Q. E'rom Sioux City yon came on to Washington, didn't you ?-A. No, sir; I returned in 

a very short time to Cheyenne. 
Q. You bad your appointment at that time ~-A. Yes, sir. My license came shortly after 

my return in the first place, and then I returned to the post. 
Q. At the time you were negotiating with Mr. Charles about lumber, or about pur­

chasing Durfee & Peck's buildings at Cheyenne, Evans was to have been with you, was he 
not ~-A. Yes, sir. 

Q. Then, after you got the license yourself he was not in any longer ?-A. He was not. 
Q. You put him out ?-A. I did not put him out. He went out of his own volition; that 

is to say, he did not give me the aid he bad promised. 
Q. Do you know how Mr. Charles's license was revoked ?-A. I know nothing positive. 

I know these rumors concerning the matter. 
Q. Do you know that it was revoked by telegraph ~-A. I know nothing about it posi-

tively. Mr. Charles told me it was revoked. 
Q. That was revoked by telegraph ?-A. He told me it was revoked. 
Q. You are trader there still ?-A,. Yes, sir. 
Q. What is the value of that tradership a year f-A. I have invoiced, myself, but once 

since I took hold, and that invoice took in the business for the fall, w bich is the busiest 
season of the whole year, and of the entire spring collections. I was very fortunate that 
year. I got upwards of a thousand robes-a thing that does not occur every year-and up 
o the 1st of July my profit and loss account showed about $8,300. 

Q. Have Bonnafon & Co. or Orvil Grant any interest with you in any way ¥-A. None, 
at all. 

Q. You received it direct through the infiurnce of the President of the United States, and 
it is your own ?-A. My own. 

Q. You dispossessing Charles, who was the traded-A. Yes, sir. Not dispossessing 
him. 

Q. Well, he was turned out to make room for you, was he not ~-A. Well, I cannot say 
that that is the case altogether. I had understood that they were desirous of selling out 
there. 

Q. That is, Durfee & Peck ~-A. Yes, sir. 
Q. You knew, at the time you made application for Cheyenne, that Mr. Charles had the 

license ?-A. I did not. 
Q. You did not know who had it f-A. I knew that Durfee & Peck were the traders 

there, and I made the application. . 
Q. Is there any other trader at that post but yourself ?-A. There is not. 
Q. Did any other person ever try to be trader there save you f-A. Not since I have been 

there, that I know of. A. The agent has a record of all the applications of that sort. I do not 
think there have been any applications. I think I would have heard of it. I am at that post 
very little myself. I go up to stay a month and see how the thing is running, and give direc­
tions concerning its management. My agent was first J. C. Robb. He is the man that was 
formerly in the empl.oy of Derfee & Peck. 
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Q. You see it then once a year, about f-A. 0, oftener than that. I was up three times 
within six months, I think. Last summer I went up in May and staid until July. 

Q. You paid nothing for your privileg·es there ?-A. Not a cent. 
Q. What did you pay for political purposes ?-A. Not a cent. No demand ever bas been 

made upon me. I am not a politician. 
Q. Where do you reside ?-A. At Sioux City. I am engaged in business there also. I 

am a grocer. 

\YASHINGTON, D. C., March 28, 1876. 
ALEXANDER T. GRAY recalled. 

By the CHAIRMAN : 
Question. I understand you wish to make an explanation before the committee. Make 

any explanation which you please, as yon appear here voluntarily for that purpose.-An­
swer. I simply wish to say that in the latter part of the summer of 1870, perhaps in the 
month of September or August, Mr. Daniels, who at the time was an assessor of internal 
revenue in the Territory of New Mexico, was in \Vasbington. I bad been acquainted with 
him for some years. He bad latterly been in \Visconsin. He stated to me that Mr. Bliss, in 
Chicago, who was a young man of good business connections there, would like to have a 
post-tradership at Fort Stanton; that he was to go into partnership with Mr. Bliss. He 
asked me if I would not attend to the matter and try to procure the appointment. I told 
him I would. At the same time be said that if the appointment was procured I would re­
ceive a fee for it-a thousand dollars, I think, was the amount. I stated the matter to Mr. 
Carpenter, the then Senator from Wisconsin, whose constituent Mr. Daniels was, and who 
had procured him that appointment of assessor in New Mexico, and asked him if he would 
recommend Mr. Bliss to the Secretary of \Var, which he did at my suggestion, I having sat­
isfied him that Bliss was a respectable person, that is, having satisfied him by stating what 
Mr. Daniels said of him. I had no reason to doubt it, and the fact is he was a man of re­
spectable business connections there and is yet. The appointment was procured. I after­
ward procured, myself, an extension of the appointment for ninety days, Mr. Bliss not being 
ready at the proper time to go out there and take his goods out. Mr. Carpenter knew 
nothing of this transaction further than I have stated, and since the transaction he has known 
nothing of it further than I have stated. And I never received the thousand dollars. The 
whole thing had passed out of my mind until- it was brought up here by this investigation 
into Secretary Belknap's transactions. 

Q. Had you an agreement to receive any sum of money from B. Gordon Daniels ?-A, I 
do not know what you would call an agreement. He stated that I should receive that fee. 

Q. He never paid you ?-A. It was never paid. I would have done the same thing with­
out any promise. I desire to state further that I was not in the Attorney-General's Office 
at that time, or in the Government service, and not for some time afterward, until as much 
as a year afterward, or about a year afterward. 

Q. Are you now in the Government service ?-A. I am now in the Department of Justice, 
connected with that branch of it which attends to business in the Court of Claims. 

By Mr. DANFORD : 
Q. What did you say to Senator Carpenter when you went to him about this matter?­

A. I cannot recollect the words of my communication with him ; but I can state to you gen­
erally, this : that I told him who this young man Bliss was; told him what sort of a per­
son he was, &c. 

Q. Were you a constituent of Senator Carpenter ?-A. Yes, sir; a constituent and an old 
friend of Senator Carpenter. 

Q. From what State ~-A. From his State, and intimate with him for the last twenty-five 
or thirty years. 

Q. Where was B. Gordon Daniels from ?-A. I only know his history from what I have 
gathered from him from time to time. I believe that as many as twenty years ago he was 
employed in this Capitol as a clerk on the House side. 

Q. He was not from Wisconsin '?-A. He was not from Wisconsin at first, but be bad been 
living iu Wisconsin. He bad been living in Milwaukee, and bad married a young lady in 
Milwaukee, and was well known to Mr. Carpenter. His wif~ was an intimate acquaintance 
or at least an acquaintance. 

Q. Did you tell Senator Carpenter that you were trying to get Bliss the appointment in 
the interest of Daniels ?-A. "Well, no, sir; I do not suppose I did. I spoke both of Daniels 
probably, and Bliss to him. 

Q. What do you think is the fact ?-A. I bad no concealment or artifice about it. 
Q. What do you think is the fact as to whether you spoke to Senator Carpenter of Dan­

iels 7-A. I think it is entirely probable that I did. 
Q. Do you think you told him that Daniels and Bliss were to be in partnership ?-A. I 

think I did. I do not know. I do not recollect ; it was not necessary for me. 
, Q. This was a Chicago man, was be ?-A. Mr. Bliss was of Chicago. 
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Q. Senator Carpenter had no notice that there was any promise of reward to you ?-A. I 
have just said that the only thing he ever knew of it was my application to him for a rec­
ommendation for this man Bliss and what I stated to him. 

Q. In that application did you make any reference to any reward !-A. None whatever, 
sir; nor did be ever know of any such thing, nor bas he ever known of any such thing until 
this publication in the New York papers of Sunday. 

Q. It was done by him because of his friendship for yon ?-A. Yes, sir; I was on good 
terms at the time with Mr. Daniels, and I suppose I am now. I do not know any reason 
why I should not be. 

Q. After Bliss got the appointment he went back on his promise if be ever made one~­
A. I do not know what promise he did make. I only know from Mr. Daniels that there 
was an arrangement between him and Mr. Daniels. 

Q. Daniels told you that there was an arrangement ?-A. Yes, sir; the idea was that Mr. 
Daniels was to go into partnership with him. 

Q. But Bliss did fail to pay any money to you ?-A. Both Bliss and Daniels. I never 
got any money out of it. 

Q. Did you interfere to have Bliss turned out ~-A. No, sir; not that I recollect. I did 
not do anything whatever that I know of. I know the fact that there was an application 
or movement to turn him out, but I had nothing to do with it. 

Q. I believe you have stated that you were not in any Government employ here at the 
time ?-A. I was not. 

Q. What were you engaged at ?-A. I was at the time a clerk here in the city office. 

R. T. JACOBS sworn and examined. 

By the CHAIRMAN: 
Question. What is your rank in the United States Army ?-Answer. I am second lieu­

tenant Sixth United States Infantry. 

By Mr. BLACKBURN: 
Q. Where have you been stationed in the military service for the last year ?-A. I have 

been stationed for the last eight and a half years in the Indian Territory, Kansas, and 
Dakota. 

Q. Do you know anything about the management of the military posts in that section of 
the country dnring that time 1-A. Yes, sir. 

Q. State in yonr own way what you know about that matter. You understand the object 
of this inquiry. The question is as to any abuses which may have existed there that have 
come either within the scope of your personal information, or from the general estimate put 
upon it by the officers of the Army there as to the manner in which the War Department has 
been handling and directing the military posts.-A. I would like to ask one question-as to 
whether you mean purely military or everything connected with the post. 

Q. State everything connected with the post in the shape of abuse or irregularity.-A. I 
heard of the Evans affair; that he was paying $12,COO a year. 

Q. That was at Fort Sill ?-A. Yes, sir; and afterward that it was reduced; that he was 
paying it to a gentlemen in New York, whose name I do not know, nor do I know of any 
further connection in the matter than that. I understood that a petition to the Secretary of 
War for the appointment of Mr. Evans was signed by officers, and that no attention was 
paid to it. 

Q. Give the date of your getting this information out there, as near as you can.-A. I 
think in 1871. I think I heard of it when I was stationed at Fort Dodge, which was in 18il 
or 1872. 

Q. That he was paying $12,000 a year, and afterward $6,000 a year, to a man in New 
York, whose name yon do not know 7-A. I do not know it, and I do not know what became 
of the money. I also spoke to General Hazen last fall, in the month of October, 1875. We 
were going on a trip in an ambulance, and, in talking to him, he spoke of this thing, and said 
he had letters, and I understood him to say that he also had letters and communications from 
other traders to the same effect. I asked him then, as near as I can recollect, whether he 
supposed there was any connection with the Secretary of \Var. His reply I do not remem­
ber. I think, however, that he said be did. 

Q. Was this information shared by the officers of the Army, generally, there at that time? 
-A. Yes, sir; to the best of my belief, it was. 

Q. It was generally known ~-A. It was generally known at these places that they were 
bought. 

Q. Do you know anything about any letters written from the post by the commander of 
the post, General Grierson, or others, to the Secretary of \Var, in reference to this matter!­
A. I do not. 

Q. Do you know anything about the management of affairs at Fort Abraham Lincoln?­
A. I know something about that from general information. 
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Q. State whatever has come within the scope of your personal information, or what was 
the general information of the Army officers there in reference to it.-A. As near as I can 
recollect, it was the impression of the officers belonging to the post that the post belonged to 
Leighton, though it was held by a man named Sipe. Sipe turned out a man named Diekey; 
that is, be took his place there as trader. What the cause was I do not know. Sipe has 
since left the place, and a gentleman named Jordan, I believe, has it. 'Whose name it is held 
in I do not know. As to whether there was any bargain for that post I do not know. 

Q. Do you know of any abuses or improprieties or irregularities in any of the other posts. 
either in Dakota or Montana ?-A. I hardly know what you would call irregularities. I do 
not know of any direct stealing on the part of anybody. 

Q. Do you know of any moneys being paid or improperly used in the matter of securing 
traderships at those posts '!-A. I only know this, that Mr. Grant came out there, I think in 
1874. 

Q. Which Mr. Grant ?-A. Orvil Grant. That was in the fall of 1874. He came to 
the post at Fort Buford, and from there went to Fort Peck, and on his return he made some 
bargain with Joseph Leighton, but I do not know what it was, and Leighton went up there 
as trader at the posts of Forts Peck and Belknap. Tourney was also in that. It was under 
the same post there as Peck. It was a detached post. I also understood, and it was the 
general understanding of all of us there, that Bonnefan and Mr. Grant had also Fort Berthold, 
an Indian trading-post, Fort Stevenson, a military trading-post, and Standing Rock. I do 
not know what Standing Rock was. 

Q. How many posts did that give to Mr. Grant and his associates ?-A. That would 
make five, counting the detached post as belonging to Fort Peck, and six if it was a de­
tached post. 

Q. That is, if you count Fort Tourney as an independent post ?-A. Yes, sir; that was 
our understanding there-the impression of the country. Fort Stevenson was a military 
post, but I do not know whether Standing Rock was a military post or not. 

Q. I think the records show that it was a mixed post? -A. I think it is. It is an agency. 
There are troops there, at any rate. 

Q. You say the Army officers all understood that Mr. Grant and his associates had six 
posts; that is, if Fort Tourney is to be counted as a post f-A. Yes, sir; that was my im­
pression, gathered from the party that came up with Mr. Grant. 

Q. In that conversation which you had with General Hazen, did he state to you or not 
that he had ever had any communication with the ·war Department in reference to these 
abuses out there, or these charges of black-mail f-A. I do not think he did. I could not be 
positive as to that. He mentioned to me letters that he had written to the New York Tribune, 
in 1872, upon that subject. 

Q. Is there anything else, in addition to what you have stated, that you know in regard 
to any irregularities or improprieties in the management of these posts upon the frontier 
during your term of service there ?-A. Only one thing, I believe. That was at John 
Tappan's. I have forgotten his middle name. He was Indian agent at Fort Berthold. He 
was relieved there in 187:3 or 1874, but I cannot remember which, positively. He put in 
vouchers then for $40,000 worth of stores. I was told that by William Courtney, who was 
clerk there. The account was disallowed. He did not get it through. He claimed that he 
had to buy stores to support these Indians, but that the stores had never been delivered. 
That was what Mr. Courtney said. The claim was disallowed. 

Q. The claim was put in for $40,000f-A. Vouchers were given, I think, to John H. 
Childs, of Sioux City. 

Q. That is, the vouchers for $40,000 were given to Childs, of Sioux City, and the claim 
was disallowed on the ground that the supplies had never been furnished ?-A. Yes, sir. 

Q. That was at Fort Berthold ?-A. Yes, sir. Then there was the fact of an agency 
having been bumed down there last fall-lb75. There was a row raised about it and pub­
lished in the New York Herald, and Sperry went out and another agent was appointed. 

Q. In consequence of the burning of the buildings at the agency '? -A. Yes, sir; that and 
the purchase of supplies. 

By Mr. ROBBINS: 

Q. When was that application of the officers of Fort Sill for the appointment of Evans 
made ?-A. I understand it was made to the Secretary of War, I think, in 1870 or 1871. 

Q. Was it at the time when the post ·was first filled with a trader after the Secretary of 
War had the power to appoint ?-A. I do not know. Evans bad been trader, and they 
were making new appointments. I do not know what was the cause of it. 

Q. 'l'he cause was that the law was changed, giving the Secretary the power to fill all 
these posts. You say that the application ·was made about that time?-A. I say I under­
stood it was made. I was not at that post at that time. 

By Mr. DANFORD: 

Q. What fort are you at now ?-A. Fort Buford, Dak. 
Q. Do you know of any money being paid out there by any of these post-traders to any 

party for the purpose of keeping them in their places ?-A. Nothing except what I have 
stated, at Fort Sill. That was the only one that I had heard of directly. 
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Q. Do you know of any other place ~-A. Nothing except what I have read in the 
papers. 

Q. All the information you have to give the committee is what is in the newspapers ?-A. 
Yes, sir; except what hav~ stated. 

Q. In relation to Fort Sill, you have that directly ?-A. Yes, sit. 
Q. You say that Orvil Grant was out in that country. How many post-traderships do 

you know of his controlling 7-A. Only the general understanding there, that he controlled 
the five. that I spoke of, or, if Turney is counted as a pof;t, six. 

Q. You do not know anything except just from the general understanding and rumor?­
A. l<'rom that and from what his party stated when he passed through Fort Buford. He came 
up in a wagon with three or four others. I only remember the name of one, Clark. 

Q. Who were those parties f-A. I only remember one named Clark. 
Q. Where is he ?-A. I think he is at Fort A. Lincoln. He is a hunter, a frontiersman, 

and interpreter. He was going up there in that capacity, as I understood, with Mr. Grant. 
Q. Going up there as trader or hunter ?-A. Interpreter. They have interpreters at all 

these Indian trading-posts. 
Q. You know nothing directly, of your own knowledge, in relation to these matters ~ -A. 

Nothing more than what I have stated. 

By Mr. BLACKRVRN: 
Q. At the time you speak of Mr. Grant being out there, making the tour of inspection of 

these posto that he had, how was he traveling ~-A. He came from Bismarck to Fort Buford 
in a spring-wagon; from :Fort Buford to Fort Peck and return he used a four-mule Govern­
ment ambulance. They were Government mules and a soldier driver. 

Q. By whom was the Government transportation furnished to Mr. Orvil Grant for the 
inspection of these posts ~-A. I suppose by the commanding officer, Major Moore, of the 
Sixth Infantry. 

WASHIKGTON, ll!arch 28, ] 8i6. 
RORERT G. CARTER sworn and examined. 

By the CHAIRMAN: 
Question. What rank do you hold in the United States Army ?-Answer. First lieutenant, 

Fourth United States Cavalry. 
Q. Have you ever been stationed at Fort Richardson ?-A. Yes, sir. 
Q. When were you there 7-A. I was there in 1871, 1872, and 1873, and afterward was 

stationed at Fort Clark, on the Rio Grande. 
Q. E. W. Rice and Lewis M. Gregory were the post-traders at the time you were there?­

A. Lewis Gregory was the post-trader. I do not know of any other post-trader. 
Q. E. W. R1ce appears by the record from October 6, 1870, to February 20, 1872. Greg­

ory succeeded him February 19, 1872. Did you ever know a person named Rice there ~­
A. I never knew him personally; I have heard of him. Gregory was personally in charge 
all the time I was there. 

Q. General McCook spoke the other day about some c:mtract at Fort Richardson, in 
Texas. If you know anything about that, I wish you woutd give us your knowledge on the 
subject.-A. I know nothing about it except in my officia l capacity as post-adjutant there 
for General Mackenzie, Colonel of the Fourth Cavalry. I know that some time in 1871, about 
April or May, while I was post-adjutant, General Reynolds, colonel of the Third Cavalry, then 
in command of the department, sent up an order to General Mackenzie to receive a certain 
lot of corn contracted for by Adams & Wicks, contractors, at San Antonio ; that General 
Mackenzie protested against receiving it on the ground that the corn was unfit for use, and 
that there were other contractors who had offered to put it in at a less price, and better corn ; 
then that General Reynolds sent a positive order for him to receive it. General Mackenzie 
had a board of survey appointed to inspect the corn, and found it badly wevil-eaten and 
musty and unfit for use, and he still protested against receiving it, sending a communica­
tion this time, over General Reynolds's head, to the division headquarters, commanded by 
General Halleck. I wrote or copied the communications and letters in regard to it. That is 
all I know as to the matter. 

Q. Was the corn accepted or not finally ?-A. It was finally accepted. It was lying in 
the store-houses at Fort Richardson for over a year, I should say, and was finally issued to 
the horses, and was wasted ; the horses would not eat it. 

Q. How much corn was it, if you recollect 7-A. I cannot recollect the exact amount. It 
has been five or six years ago; but it is my impression that it was somewhere between fifty 
and seventy.five thousand bushels. 

Q. What price was the Government to pay for that corn ?-A. That I do not recollect. 
Q. You say it was a higher price than other contractors had offered it for ?-A. Yes, sir; 

Mr. McComey was another contractor. 
Q. Was it materially higher, to your recollection ?-A. Yes, sir; it was. 
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Q. Amounting to as much as 10 cents to the bushel ?-A. Yes, sir; I think it was 15 or 
20 cents a bushel more than other contractors would furnish good corn for. 

Q. General Reynolds insisted upon its being received '-A. Yes, sir. General Mackenzie 
stated in this communication that Adams & Wicks were, in his opinion, bad men ; that 
they controlled the contracts in the State; that it was a common rumor at the post there 
that Adams & Wicks were in command of the department-that they ran the depart­
ment; that they bad cornered this corn-gone all over the country and done that, so that 
the other contractors had no chance wbatever-Mr. McComey and others; and this is what 
he protested against ; that, being an officer of the United States, be was compelled to be a. 
party to the swindle. 

Q. And yet General Reynolds insisted upon it ?-A. Yes, sir. 
Q. A board of survey declared the corn was not fit for use, and sent their report to Gen­

eral Halleck, who was then in command 1-A. Yes, sir. 
Q. Have you ever beard what became of that report f-A. No, sir; I never have. 
Q. Do you know whether it was ever forwarded to headquarters here 7-A. I do not. It 

was forwarded from the post of Fort Richardson. 
Q. To Washington '-A. No, sir; through the proper channel. 
Q. Would it be the duty of General Halleck to forward a report of that kind to the War 

Department? -A. Yes, sir ; I think it would. I am speaking now of General Mackenzie's 
report. 

Q. Notwithstanding this, you say that you were obliged to receive the corn '-A. General 
Mackenzie was obliged to receive it. 

Q. It was used about a year afterward ?-A. ·well, sir, it was used along from that time 
up to a year from that time, and the horses eat a part of it, but most of it was wasted, and 
during that time General Mackenzie had to make arrangements for other corn to be put in to 
supply its place-new corn. 

Q. Why was it wasted; on account of its unsound condition ?-A. Yes, sir; being wee­
vil-eaten and musty. 

Q. General Reynolds was fully informed of these facts, was he ?-A. Yes, sir. He pre­
ferred charges against General Mackenzie for willful disobedience of orders. That was 
one of the charges. There were a number of charges against him. 

Q. Whatever became of those charges ?-A. I reckon they were pigeon-holed somewhere. 
Q. They were never tried, were they 1-A. No, sir. 
Q. Is it not general, when charges are preferred against an officer, to have them tried?­

A. Yes, sir; if there is any ground for trying them. 
Q. Would not there be strong grounds, if the facts were stated as Reynolds put them, that 

Mackenzie absolutely disobeyed his order ?-A. I should think so. 
Q. You never beard any more of it ?-A. No, sir; I read a copy of the charges, and I 

know that he was not brought to trial. 

By Mr. DANFORD : 
Q. Did General Mackenzie ever demand a trial upon those charges ?-A. I think he did; 

yes, sir. 
Q. Of whom did he make the demand f-A. I think he wrote directly to the Adjutant­

General. 
Q. Are you con£dent of thA.t ?-A. ~o, sir; I wonld not swear positively as to that. 
Q. An officer generally gets a trial when charges are preferred ?-A. I tbmk General 

Mackenzie received a communieation stating that it was not advisable to bring him to trial. 
Q. Where is General Mackenzie ?-A. I do not know, sir, now. 
Q. He is still in the Army ~-A. Yes, sir ; I saw the other day that be was on his way to 

Fort Sill, to join his post, from Saint Louis or from Leavenworth. 
Q. What is his rank ~-A. Colonel of the Fourth Cavalry and brevet major general. 

By the CHAIRMAN: 
Q. You say this occurred in 1871 ?-A. Yes, sir; about April or May. The charges were 

not preferred until later, however. They were preferred during 1871. 

WASHI~GTONt March 28, 1876. 

J. E. BARROW sworn and examined. 

By the CHAIRMAN: 
Question. Were you post-trader at Fort Union, New Mexico, in 18681-Answer. Yes, sir. 
Q. By whom were you appointed ~-A. I was appointed by General Grant. 
Q. At that time he was General of the Army ?-A. Yes, sir; and General Smith was the 

commander of the department. The application was sent to General Grant direct. I re­
ceived my appointment, however, through General Smith. 

Q. Had you the influence of any one to help you ?-A. Yes, sir; I bad the influence of 
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W. D. W. Bernard, the brother-in-law of John C. Dent, eldest brother-in-law of General 
Grant. 

Q. What arrangement was there between you and Mr. Bernard in case you got the 
post ?-A. I will give you the particulars of how I got to Mr. Bernard first: In the fall of 
1867 I sent a large stock of goods to New Mexico from Saint Louis: after getting out there­
with them I found that I had no opportunity to sell them, trade being dull and no business 
going on, and I returned to Saint Louis for the purpose of applying for the tradership at 
Fort Union. At that time the law had been changed, giving the General of the Army the 
privilege of appointing one trader. I used some influence-went and saw Mr. Campbell, of 
Saint Louis, and also Mr. Thomas, who was then quartermaster in Saint Louis, to use their 
influence in getting the appointment, but found out I could not succeed in that way, and 
so was induced to apply to Mr. Bernard, knowing he was a brother-in-law of John C. Dent 
and an intimate friend of General Grant. I was induced, for that reason, to apply to him 
to obtain his influence in getting me this appointment, in order to enable me to get clear of 
my goods which I had out in that country, as I had no market for them. After making the­
application to him he advised me to give him my own application in writing for that post, 
which I did, and he wrote a letter, which he submitted to me, to General Grant, stating the 
terms which I proposed to give him, that is, one-third of the profits, if be would get me the 
appointment. 

Q. You saythat be showed you the letter which he submitted to General Grant ·r-A. 
Yes, sir. 

Q. Were the terms of the agreement between you and Bernard stated in that letter 7-A. 
Yes, sir. 

Q. State what they were.-A. I was to give him one-third of the profits yearly for his 
influence with General Grant in getting me the place at Fort Union, It was a long letter. 
I read it carefully, and he read it. My application was contained in this letter and forwarded 
to General Grant. After some month or six weeks I received the appointment. 

Q. Whom did you receive the appointment from ?-A. It came from General Smith, but 
my application was made to General Grant direct. 

Q. Go on and state all the facts.-.A.. After getting ihe appointment I removed my goods 
from Las Vegas, where I had them, to Fort Union, in the winter of 1867-'8, built my house, 
and openeC! my goods for sale. Mr. Moore was at the same time, also, sutler there. After 
being there some eight months, I was removed while I was absent at Saint Louis. Mr. 
Bernard, in the mean time, was out there, and proposed to take his share of the profits and 
stay in the house, which he did for some time. After I went to Saint Louis, in the fall of 
1868, without any notification whatever I received a dispatch from my clerk, stating that 
my permit was revoked, and that Mr. Bernard was appointed in my place. I had a large 
stock of goods on hand, probably fifty or sixty thousand dollars' worth; my buildings cost 
me several thousand dollars. It was a thing unexpected to me, and placed me in a very 
peculiar situation, as I owed many thousand dollars at Saint Louis, to my creditors. I did 
not know what to do to give them satisfaction. I tried to make arrangements to sell out; 
I did not know whom to sell to; I could not take the goods away, as they were not adapted 
for any other place than a sutler's store. I then met Mr. Dent; Bernard had telegraphed 
Dent to see me, and to arrange about buying the stock of goods. I was not disposed to let 
Bernard have anything to do with it. He was considered a profligate and a man of very 
reckless habits, and a sp(mdthrift. I took Mr. Dent down with me to the fort, and when I 
got there Bernard had charge of everything. I made the sale there to him, and went to 
Saint Louis to consummate it, and after I got there he refused to accede to the terms that 
he had made at the fort. 

Q. Who refused ~-A. Mr. Dent; but after two or three weeks I had to aecept his own 
terms, which subjected me to a loss on the debts I had out there of $16,000 or $18,000, and 
a loss on my goods of between $30,000 and $40,000. 

Q. You sold out then to John C. Dent ~-A. Yes, sir. 
Q. He was the brother. in-law of the President ?-A. Yes, sir. There was at least sixteen 

or seventeen thousand dollars of debts owing me there, and I sold out to Dent at a loss of 
twenty-five or thirty thousand dollars. 

Q. What were your total losses in the operation ?--A. Between thirty and forty thousand 
dollars. I sold on long credit, and compromised with my creditors at fifty cents on the­
dollar. 

Q. When you were supplanted by Bernard did you make any efforts to be retained ?-A. 
I wrote to General Grant and told him the facts of the case, but got no answer from him. 

Q. What did you tell him ?-A. I told him that Mr. Bernard was a profligate, that he had 
got my things in his hands out there, that he had no money and no credit, and I was afraid 
to let him have charge of them, and of c<..urse I preferred to sell out to Mr. Dent or some one· 
else and save myself. 

Q. You received no reply from the President, who was then General of the Armies ~-A. 
No, sir. 

tl· In the letter which you sent to General Grant, making application for the post-it was 
written by Bernard in the first place, and in that all the terms of your agreement were fully 
set forth ? -A. Yes, sir. 
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Q. That in case you were appointed Bernard was to have one-third of the profits ?-A. 
Yes, ~:ir. 

Q. Was be to put any capital in ?-A. No, sir. 
Q. What was he to have that one-third of the profits for ?-A. For his influence with Gen­

~£al Grant in obtaining the appointment for me. I knew nothing of Mr. Bernard only what 
I had heard-that he had been intimate with him, been drunk with him, given him a horse, 
cand all that kind of thing, and I concluded I would apply to him for my permit. 

Q. Bernard, you say, is married to a sister of John C. Dent ~-A. No, sir; Dent and Ber· 
nard married sisters. 

Q. So that Bernard is not a brother-in-law of the President ?-A. No, sir; he is a brother­
in-law of John C. Dent. Bernard was appointed in my place, and then Dent was afterward 
appointed, and Bernard was then appointed inspector of banks in Saint Louis, which he is 
now. He is bank-examiner there. 

Q. Has his character improved any since then ~-A. I do not know. Gentlemen of Saint 
Louis will be apt to know better than I; they have seen him for years, and know his repu­
tation. He is considered a profligate and a man of reckless habits. 

Q. By whom was Dent appointed post-trader at Fort Union ?-A. By General Smith. 
Q. I see on the 6th of October, 1870, John C. Dent was appointed post-trader, according 

to the records of the War Department; that was under the new regulation f-A. Yes, sir. 
Q. He had been under General Grant before that, undet· this appointment of which you 

speak ?-A. Yes, sir; Mr. Moore was trader there some twenty-odd years; he was an old 
trader, and was removed at that same time. · 

Q. At the time you made your agreement with Bernard first, and when you got your 
.appointment through him, was Dent interested in the third of the profits of Bernard, if you 
know ?-A. I do not think he was. 

Q. Was Dent appointed to any other post-tradership ~-A. He was appointed to Camp 
Supply, through his brother, General Fred. Dent; I saw the letter stating when he would 
have the appointment made for him. 

Q. He does not appear to be the post-trader there, [referring to the records from theW ar 
Department. ]-A. I think the firm was Dent & Waters. That was the firm-name under 
which they bought goods. I think, probably, Mr. Waters might have been appointed. Mr. 
Dent and himself were in partnership. 

Q. By the record here it appears that Edwin C. Latimer was appointed October 20, 1870? 
-:-A. This was in 1868 or 1869 that this man I am speaking of was appointed. 

Q. The General of the Army appointed at that time 1-A. Yes, sir; before the law was 
made giving two traders or three at a post. 

Q. How long did you hold the post out there under General Grant's appointment ?-A. 
Eight or nine months. 

Q. Had you made any profits there ?-A. No, sir; not at that time; we were in the way 
of making profits. I had spent a large sum of money in improving, and had built a house. 

Q. What was your real investment r-A. The first stock of goods I took out there was 
thirty-seven thousand dollars' worth. 

Q. What did your buildings.cost you ?-A. Seven thousand dollars. 
Q. That would be $44,000 that you had invested there; and on that Bernard was to have 

one-third of the profits for the influence that he used with General Grant in getting your ap­
(}>Ointment~-A. Yes,sir. 

Q. And General Grant knew of that fact ?-A. The letter was read to me. My applica­
tion was sent to him. I read the letter myself. It was addressed to General Grant. 

Q. And shortly after that letter was sent to him you did receive the appojntment through 
General Smith ?-A. Yes, sir; he was the chief commander of the department. 

Q. Would that have been the proper channel for it to come through, if the General of the 
.Army appointed you f-A. Yes, sir. 

Q. He would send it down through the commanding general of the department to the ap-
pointee ?-A. Yes, sir. 

Q. Where do you live f-A. In New York. 
Q. What is your business there 1-A. I am in the commission business. 
Q. What is your place of residence in New York ?--A. 35 West Thirty-seventh street. 

J·lived in Missouri, however, twenty-two or twenty-three years previous to that. 
Q. Did you ever have any communication, personally, with General Grant in reference 

to this matter ~-A. No, sir; I never spoke to him in my life. 
Q. You say that you wrote to him after Bernard superseded you f-A. Yes, sir. 
Q. Did you appeal to him for protection ?-A. I did; and I told him the facts in the case. 

I appealed to him for another post. I told him the way I had been treated by Bernard, but 
li got no reply from him. 

Q. You never were appointed to any other place '-A. No, sir. 
Q. Do you know of any cause for your removal ?-A. No, sir. 
Q. Were any complaints made against you ?-A. No, sir; I had probably the best sut­

ler's store in America, and the best stock of goods at that time. 
Q. Was there no complaint on the part of the officers of the post against you ~-A. Not 

.at all; I had the entire-good- will of everybody. General Brooke was then in command; he 
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is, I think, lieutenant-colonel of one of tbe regiments; his name was John R. Brooke. He 
gave me permission, and staked off my grounds for the buildings. 

Q. At the time Bernard superseded you were there any efforts on the part of the officers 
of the post to have you retained 1-A. Not at all; they knew nothing of it. 

Q. You were in Saint Louis when you heard of it V-A. Yes, sir. 
Q . .And had left Bernard down there in charge ?-A. He was not in charge. He had 

been spending my money and destroying my property iu different ways, and I told my clerk 
not to let him have anything to do with it. 

Q. But be was on the spot ?-A. Yes, sir. 
Q. Do you know how be got his appointment? -A. I do not; he got it through General 

Grant, as a matter of course. He seemed to take eharge of everything at Fort Union. Gen­
eral Grier was commander after General Brooke left there. He seemed to have control over 
him, and in fact talked about having the pnst-commander appointed, and talked about the 
old man as if he was almost Secretary of "\Var himself, and could accomplish everything. 
That was the way in which be conducted himself around the post and all through the Ter­
ritory. 

Q. Yousaybeisnowin:5aint Louis, as bank·examiner?-A. Yes,sir; Mr. Dent is at 
Fort Union still, as sutler. 

Q. You say for some time you made negotiations with Dent ?-A. Yes, sir ; that was after I 
had made the sale to him at Forl Union. We agreed to return to St~.int Louis and consum­
mate it. When I got there he refused to make the sale as we agreed upon before leaving 
New Mexico, and I consulted with my creditors. They advised me to sell out at his terms 
and take what he offered me. The goods were not adapted to any other place, and it was 
too far away to haul them back, and I had to take what I could get. 

Q. You say that you bad an agreement with Dent as to the terms before you left New 
Mexico ~-A. Yes, sir. 

Q. Would the terms that you had agreed upon there have left you out whole ?-A. Yes, 
sir. I also had an agreement that he V\ as to collect my debts, which he never did. Mr. 
Bernard collected them, and he had nothing to do it. I had his (Dent's) obligation to collect 
all that was coming to me at Fort Union, which was about $li,OOO. 

Q. When you left New Mexico you say your agreement would have let you out whole if 
he had collected your debts f-A. Yes, sir. 

Q. You got to Saint Louis, and then Mr. Dent refused to perform the contract ~-A. Yes, 
sir. 

Q. What were the grounds of his refusal ?-A. That Mr. Bernard was his brother·in·law, 
and that he was a profligate man and would ruin him. That was one of the grounds. We 
bad made the agreement, however, before we left Fort Union. 

Q. Was it a written agreement ?--A. Yes, sir; it was not signed, however. It was a 
memorandum agreement. We had just got through taking stock as the stage came up. 

Q. You say you were in n·egotiation with him for some time, in Saint Louis ?-A. Yes, 
sir; two or three weeks. 

Q. Did anybody assist you in the negotiations ?-A. Nobody. 
Q. How much less did he finally agree to give you than he bad contracted to do when you 

left New Mexico ?-A. The cash payment was what he refused to do. I had to take two 
lots in Saint Louis, that were not of great value at that time, at a very large price. I sold the 
lots at $4,500 and took them from him at $10,000 in order to make the trade. 

Q. What else did he pay you ?·-A. He was to give me $5,000 in cash. I think he paid 
me about $2,600, and the balance was paid out of my property at Fort Union, making the 
$5,000 in cash in that way. 

Q. How much was the sum total that he did pay you ~-A. I got his notes for $~i,OOO­
one at two years. I got $5,000 in cash, these two lots at $10,000, and I think another note, 
probably of $1,700. I thmk the whole trade amounted to about $54,000 in that way, taking 
the lots at $10,000. 

Q. Which you were obliged to sell at $4,500 ?-A. Yes, sir; it was a very bard trade, but 
I consulted with my creditors, to whom I owed a great deal of money, in Saint Louis at the 
time, and they advised me to do it. 

Q. You were obliged on account of this settlement to compromise with them at 50 cents 
on the dollar ?-A. Yes, sir; for less than that. 

Q. How much did you settle with them fod-A. At 40 cents on the dollar. 
Q. Did you turn over the proceeds of this sale to them ?-A. Yes, sir ; I turned over 

$27,000 of notes-in fact all my debts due out there-at the same time. Mr. Dent's notes on 
one or two years' credit he compromised with for 50 cents on the dollar. He told them that 
the goods were too high. when be bought them from me. That waR about two years after. 
He had no property in Saint Louis. He had property in New Mexico. They settled for 50 
cents on the dollar for that $:27,000 worth of notes that he turned over to my creditors. 

Q. Is Dent a man of property ~-A. Yes; but I do not think he has got anything that you 
can get at. It is supposed to be in money. 

Q. He had no property in Saint Louis ?-A. He had these lots which I got, and be owned 
a portion of one of the large elevators there. 

Q. This transaction ruined you financially ?-A. Yes, sir; altogether. General Grant 
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knows jt as well as I do myself. Mr. Bernard set forth in his application to General Grant 
his poverty and impecuniosity, and he told him that it would probably be the means of hav­
ing him make some money. He also showed me a letter that he wrote to Mrs. Grant on the 
subject, calling her Julia. Bernard did this. It was asking her influence. 

Q. Do you know whether those letters were sent? -A. I read them. My application was 
sent in the one in which he requested and begged it for me in his own way. 

Q. Did you ever make any other application, save in this communication sent forward by 
Bernard ?-A. Never. 

Q. Therefore you judge from that that General Grant must have received it or you could 
not have been appointed f-A. Yes, sir; I did not know General Grant. Bernard wrote to 
him. Bernard showed me all the letters he sent before that. He read them to me. 

Q. Do you know that General Grant received them, and how do you know that fact 1-A. 
I got the appointment; that is the only way I know that. 

Q. You m_ade no other application ?-A. No, sir. My application was sent direct to Gene­
ral Grant through Mr. Bernard. . 

Q. When you wrote the letter to General Grant, protesting against your remoYal, did you 
recall any of those circumstances ?-A. Yes, sir; I wrote ali the particulars about being 
removed from there without any cause. 

Q. I mean did you recite the circumstances under which you received the appointment~­
A. No, sir; I did not in my letter to him. I only spoke of being ruined on account of his 
removing me from the sutlership at Fort Union. 

By Mr. RoBBINS : 

Q. You say you got General Grant to appoint you throug-h Mr. Bernard r-A. Yes, sir. 
Q. What sort of a man did you say Bernard is ?-A. At that time he was eonsidered a 

very reckless and profligate man; that was in 1867-'68. 
Q. And such a man as that, you say, had influence with General Grant f-A. Yes, sir; 

unbounded. 
Q. What means had you of knowing that he had influence with General Grant that 

caused you to apply through him ?-A. General Grant had been with Mr. Bernard. He 
lived with him when he was a poor man in Saint Louis, for a number of years. 

Q. When who was a poor man ?-A. General Grant. 
Q. Was he ever a poor man ~-A. I presume so. That was the understanding in Saint 

Louis, that he was a poor man. I think Mr. Bernard lived on the Gravois road. General 
Grant lived probably eight or ten or twelve miles from Saint Louis, on the Gravois road, as 
it was called. 

Q. How did you happen to be in Saint Louis when Bernard was at the time in charge of 
your matters ?-A. I was in Saint Louis to buy goods. 

Q. Leaving Bernard in charge ~--A. No, sir; I had objected to his having anything to 
do with it at the time. He was in Santa Fe when I went away. 

Q. \Vho was in charge when you came afLer the goods ?-A. Mr. Mickels, the clerk. 
Q. How came Bernard to get in charge of it w bile you were gone ~-A. \Vhen I was 

relieved from my appointment, and Mr. Bernard was appointed, he took possession. 
Q. Do they appoint a man down there to other men's property as well as to their post~-

A. No, sir; he was presumed to have the whole thing in his own charge after I left there. 
Q. That did not give him the ownership of your goods? -A. Not at all. 
Q. Did he take control of them as if he had owned them ?-A. Yes, sir. 
Q. Are there no courts of law out there ~-A. There was not much at that time in Fort 

Union except the military. General Grier was commander there. 
Q. Suppose a man takes possession of another man's house out there, where do you get 

your remedy ?-A. I wanted to get a remedy by selling out as soon as possible. 
Q. Hut suppose a man takes deliberate possession of another man's goods, is there any 

opportunity of getting redress ~-A. It would depend upon the place that he was situ­
ated in. 

Q. Is there no court ?-A. Yes, sir. 
Q. Why did you not bring suit ~-A. I would not have had anything to bring it about if I 

had waited to get the comts in operation; he would have squandered it all. They got two 
wagon-loads of my sugar and coffee while I was in Saint Louis, before I was removed. 
Bernard did that. He bet it off on the election, betting that Grant would carry New York 
by 20,000. 

Q. Did be lose it or win it ?-A. He lost it. 
Q. And it was your sugar ~-A. Every dollar's worth of it was mine. He did not have 

credit enough to buy a shirt. 
Q. Who gave Mr. Bernard countenance in taking possession of your property in that 

irregular way ~-A. He was there, I suppose. He was appointed, and being around in the 
house sometimes, Mr. Mickels, the clerk, did not know what to do. 

Q. What sort of a man is Mr. Mickels ~-A. He had been in the Army for some time as 
quartermaste1 '<> clerk ; be was brother-in-law of General Bradley, who was quartermaster 
at the post. He was a very excellent man, and a good business man. 
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Q. What effort did he make to prevent Bernard from taking control and possession of your 
property ~-A. None at all. He just turned it over to him after he got the appointment. 

Q. I do not understand this. When they appoint a man to a post and remove another, do 
they appoint the last mao to the stores, house, and goods, also, of the first man ?-A. This 
was under peculiar circumstances and with a peculiar man. Bernard assumed to have con­
trol of the whole post, General Grier and all. 

Q. I suppose they did not allow him to exercise control because he assumed it ?-A. He 
did it when he took possession of my property and goods, and squandered off a portion of 
them while I was absent. 

Q. Was Mr. Dent responsible for him '?-A. No, sir; not at that time. 
Q. Did h~ become so in any way?-A. No, sir; uot afterward. After I sold out to Mr. 

Dent he took possession of the property. 
Q. Did you sell the goods while Bernard was betting them and wasting them in that 

way ~-A. Yes, sir. 
Q. You spoke about Dent's making a bargain, and then afterward not standing to it. 

'When hen ade the first bargain, Bernard had not squandered the goods, had he ?-A. Yes 
a g-ood many of them. 

Q. I suppose that Bernard was squandering goods all the time, so that Dent found it 
necessary to change the bargain ?-A. When I found out that he '\•ras squandering too many 
I prohibited him from entering into the house at all. 

Q. But you have implied here that Mr. Dent flew from a bargain ?-A. He did. 
Q. But if Bernard was squandering your goods in the meantime, while that bargain was 

being consummated, was not it right for Dent to have a rehearing on what he was to pay 
you V-A. It was after be went to Saint Louis that he declined to aceede to my terms. 

Q. Did he take charge of the goods at that place f-A. Bernard had charge of them when 
I made the barg-ain with Dent at Fort Union. 

Q. Did you turn over the goods to Dent ?-A. Bernard had charge. There was nothing 
said about it until we got to Saint Louis-about his having anything to do with it. He was 
then sutler at the post. I presumed they were Dent's goods until we got to Saint Louis, and 
then I found out they were not. He declined the terms that we had made at the post. He 
was then 900 miles away from Fort Union. It was hard to tell who had charge of them 
except Bernard. Dent declined acceding to the terms. 

Q. I still do not understand how it was that you and Dent came away and left such a 
fellow as Bernard there, tearing things around.-A. I presumed that the trade was already 
made, and that I had nothing to do with it-that it was Mr. Dent's property at that time. 

By Mr. BLACKBURN: 

Q. Was this letter that you speak of, written by Mr. Bernard to Mrs. Grant-was it writ­
tEn before your appointment was given.~-A. Yes, sir; it was written in October or Novem­
ber preceding. I received the appointment on the first of January, 1868. 

Q. ·what was the character of that letter?-A. Well, it was just telling Mrs. Grant, also, 
what my terms were, and he plead his poverty. 

Q. Saying that he was to have a third interest if he could get you the appointment ~-A. 
Yes, sir. 

Q. And making an appeal to her on that account ~-A. Yes, sir. The facts were presented 
as they were to General Grant in the letter that he wrote to General Grant submitting my 
application. 

Q. And fully explained ¥-A. Yes, sir. Bernard wrote my application in his own hand­
writing and submitted it with this letter to General Grant. 

Q. Do you know whether Bernard ever had personal interviews with Mrs. Grant or Gen­
eral Grant on that subject '-A. I do not. 

Q. Did he never tell you ?-A. No, sir. 
Q. Do you know whether he ever received any replies from either one or the other, other 

than the appointment which you got ~-A. I do not think I ever saw any replies. I left for 
New Mexico. My goods were out there; I had $37,000 or $38,0VO worth of goods at that 
time. I did not wait here for the appointment. 

Q. Where do you live ?-A. In New York. 
Q. How long have you been there ?-A. Between three and four years. 
Q. How long did you stay in Saint Louis after you compromised with your creditors at 

40 cents on the dollar ?-A. For a year and a half or two years. 
Q. You took down $37,000 worth of goods ?-A. Yes, sir. 
Q. You got notes from Dent for $37,000 ~-A. No, sir; $27,000. 
Q. You turned them over, dollar for dollar, to your creditors ~-A. Yes, sir. 
Q. How did it happen, then, that it was necessary to compromise with your creditors at 

40 cents on the dollar i-A. It was some several months after that before I did that. I 
turned over all my assets. 

Q. You turned over $:Z7,000 of Dent's notes, and turned over these two lots in Saint Louis 
at $10,000 for the two, making $37,000 ~-A. Yes, sir. 

Q. If you only took $37,000 worth of goods out to New Mexico, why was it necessary-­
-A. In the mean time I had bought $50,000 or $60,000 worth of goods from January until 
October or NoYember. I had bought a great many more goods than that. 



142 SALE OF POST TRADERSHIPS. 

Q. You had sold them out. What had you dona wit!'! the money 7-A. I had it in my 
business. 

Q. You had aU the money which you had turned into your business 7-A. Yes, sir. I 
took out there in the first place, not for the posts, but goods that I had of my own in Saint 
Louis, $37,000 worth. 

Q. Then, as you sold you replenished your stock ?-A. Yes, sir; two or three times. 
Q. How much capital did you finally put into the business out there ~-A. When I first 

went i~o New Mexico I had $37,000 worth-not for that post, however. I had been out 
there frequently before; I had traded out there in 1861, and sold out my goods to different 
parties. 

Q. You got $27,000 in notes from Dent, $10,000 worth of lots. and compromised with 
your creditors at 40 cents on the dollar. Now, about this letter. You say Grant was then 
General of the Army ' -A. Yes, sir. 

Q. 'Vhere was his headquarters ?-A. Washington City. 
Q. You say that Bernard sat down and wrote to him a letter; how did he address him f­

A, General Grant. 
Q. And he went on to say: "Here is a friend of mine, .Mr. Barrow, who desires to get the 

sutlership at Fort Union, New Mexico, and he proffers that for my influence in getting that 
appointment he will give me one-third of the profits." You say that was sent to him ?-A­
Yes, sir; I read it myself, and he sent jt inclosing my application. 

Q. And in substance that thing was contained in it '?-A. Yes, sir. 
Q. You did not consider that to be an insult to the General of the Army at all ~-A. I did 

not know anything about it. 
Q. It was a straight business transa~tion in your eye, was it ?-A. Bernard and General 

Grant were peculiarly situated, and bad been for years. I knew that very well from what 
I had beard. 

Q. They must have been.-A. That was the fact. 
Q. You never heard of that letter afterward ~-A. Not at all. 
Q. Where were General Smith's headquarters at that time ~-A. Saint Louis or Fort 

J.. .. eavenwortb, and I have forgotten which; I think probably Saint Louis. 
Q. Then any letters or papers on file in that case would be at the headquarters, wherever 

they are ?-A. Yes, sir. 
Q. Why was it that it was necessary for him to write to Mrs. Grant the same kind of 

letter that he wrote to General Grant ? Can you conceive any reason for that ~-A. fhey 
were intimate friends and relations. 

Q. Mrs. Grant and her husband are snpposed to be intimate friends, also, are they not ~­
A. You do not know Mr. Bernard as well as I know him. 

Q. Was Mrs. Grant with her husband at the headquarters of the Army at that time?­
A. Yes, sir; in Washington. 

Q. Can you conceive any reason why it was necessary to write a letter to her embodying 
the very same things which were embodied in the letter to her hu~;band ?-A. I do not know 
as I can give any particular reason. 

Q. You read that letter too ?-A. I read both of them. 
Q. Who was it addressed to ~-A. Mrs. Grant. 
Q. How was it addres'sed f-A. I do not recollect. I recollect he called her Julia in· 

stead of l\Irs. Grant. 
Q. That is, Bernard did ?-A. Yes, sir. 
Q. And that letter was sent at the same time that the letter was sent to the General T­

A. Not the same day. 
Q. I understood y'ou to say it was ~-A. No, sir. 
Q. How many days afterward 7-A. I do not recollect. It was before I left for New 

Mexico. 
Q. Was it sent before or afterward 7-A. It was afterward. 
Q. Where were you at the time ?-A. I was in Saint Louis, at the house of Julius H. 

Smith & Co. 
Q. Was this letter addressed to Mrs. Grant before you got your appointment, or after­

ward ~-A. Before I got it. 
Q. You do not know how long after the letter was addressed to the GenNal ?-A. I got 

the appointment on the 1st of January, and the letter was written in October, I think. 
Q. That was directed to her at Washington ~-A. Yes, sir; I read them both. 
Q. I believe you have stated that you have never seen either of those letters since ~-A. 

No, sir; they were private letters : they were not official letters at all. 
Q. What had the General to do with the appointmEmt of a sutler at Fort Union at that 

time ?-A. I know nothing about that, only I applied to him. I applied, I think, to Gen­
eral Smith, and sent my application to him. I think that was probably the way. 

Q. 'Vhere did you send your application ?-A. To Washington, in this letter of Ber­
nard's. 

Q. You sent your application direct to General Grant ~ -A. I think it was sent to Gen­
eral Smith-sent to General Grant by Mr. Bemard. 

· Q. Where did you send your application ?-A. It came to Washin.gton City first. 
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Q. Whom to 7-.A.. It was sent to C'-nmeral Grant-it was directed to General Grant. My 
application, I think, was directed to General Smith, of the Army, but· the application was 
sent to General Grant by Mr. Bernard. 

Q. Your application was directed to General Smith, but sent to General Grant; is that 
what you say ~-.A.. Yes, sir; I did not send my application to General Grant at all; Mr. 
Bernard did. 

Q. How did you say that it was indorsed ?-A. I do not know how it was. 
Q. In fact, you do not know whether General Grant ever saw the application Oionot, or 

had anything to do with your appointment ?-.A.. The letter was sent to him and read tO> 
me. 

Q. How do you know it was sent ?-A. I saw it. Bernard wrote the letter, and my ap­
plication was with it. 

Q. What did you do with that letter ?-.A.. I did not do anything. 
Q. You left it in Bernard's hands ?-A. Yes; I presume it was put in the post-office; he 

wrote it and read it to me, and he wrote my application and inclosed my application to· 
General Grant. 

Q. Was it put in the envelope before you parted with it ?-A. ~es, sir. 
Q. And addressed 7-A. Yes, sir; I saw the whole letter. 
Q. Was it scaled up ?-A. Yes, sir. 
Q. And stamped ?-A. Yes, sir. 
Q. Who put the stamps on ?-A. Bernard. !twas written in the ofibe of Mr. Smith, where· 

he was a clerk. 
Q. Did you not see it mailed 7-A. I did not; it was put in the box, I presume. 
Q. What was the last you ever saw of that application in the letter to General Grant;. 

where was it the last time you ever had your eyes on it ?-A. In the office of Julius H. 
Smith & Co., in Saint Louis. 

Q. You got down to your post and were finally superseded by Bernard ?-A. Yes, sir. 
Q. He was your partner? -A. No, sir; he was nominally a partner; he was a partner iB 

the profits and nothing' else; he did not own a dollar of my goods or property whatever. 
Q. And paid you no interest whatever on any investment ~-A. N-othing. He received 

one-third of the profits for his influence in obtaining the appointment. 
Q. When he was appointed he went down there and took charge of your goods and every­

thing ?-A. He did not go down till several months afterward. 
Q. But I say when he was appointed post-trader he went down and took charge of your 

goods and everything else ?-A. He was there when he was appointed; and I was-absent. He 
did not have charge of my goods, however. He was in Santa Fe when I went to Saint Louis 
from Fort Union. 

Q. But he got charge of everything, and you were compelled to sell out to somebody else 
to keep him from wasting your goods ?-A. Yes, sir; that is it exactly. 

Q. How long is it since you have known Bernard 1-A .. The first or the second time I ever 
met him, I think, was at that time in Saint Louis. 

Q. He is of a particularly profligate character ?-A. He was known so in New Me:x..ic() 
and also in Missouri. 

Q. That is, his reputation about Saint Louis was that of a particularly pw:fligate man?­
A. Yes, sir. 

Q. Did you ever say anything to the Secretary of the Treasury or to anybody else about 
having such a profligate man as bank-examiner ?-A. Not at all. 

Q. You never made that your business ?-A. No; it was none of my business. I knew 
Mr. Bernard bad influence with General Grant, and I went to him and made the application 
to him and proposed to pay him so much. That was written to General Grant, and d1& 
letter was read to me and my application was inclosed to him. 

Q. You have no knowledge that the general got it ¥-A. I got the appointment for a very 
short time-long enough to ruin me. 

Q. Through General Smith ?-A. Yes, sir; I got the appointment throug-h him. 

By Mr. DANFORD : 
Q. I expect you were ruined but I declare I cannot see how it was.,--A. I can give you 

ihe data. 
Q. You had only $37,000 worth of goods down there and I understand you to say that you 

turned over $37,000 to your creditors ?-A. I had $17,000 worth of debts there for goods that. 
I had already sold. Mr. Dent only paid $14,000 out of the $27,000 to my creditors; you d() 
not understand that I had brought a great many other goods down there. Thirty-seven 
thousand dollars was the originfl.l amount I had when I went to New Mexico, but not to Fort 
Union. My creditors in Saint Louis have a. statement of my affairs ; I gave it to t.hem when 
I turned over to them this property consisting of Dent's notes and other things. 

By the CHAIRMAN : 
Q. When did you first send those $37,000 worth of goods to New Mexico ?-.A.. In the fall 

of J86i. 
Q. Between the fall of 18G7 and tbe time you made this arrange~rent with Dent,:had you. 
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.added to that stock of goods by purchase of other goods ~-A. Yes, sir; I suppose $7.3,000 
and probably more. 

Q. You had increased it up to $75,000 ?--A. Yes; in my different purchases. 
Q. So that instead of having only $37,000 invested you had over $60,000 certainly ?-A. 

Yes, sir. 
~ Q. And that is accounted for by the fact that you had made large purchases in the inter­
val ?-A. Yes, sir. 

Q. General Smith was department commander; your application, however, for the post, 
was se~t directly, you say, to General Grant ~-A. Yes. sir. 

Q. Why did you not send that application to General Smith, who was then in Saint Louis 
or at Leavenworth '-A. I understood that there was no use doing so. Mr. Moore, who was 
then trader out there, had been there for twenty years. He had a great deal of influence with 
the military, and I knew that there were a great many persons who had tried to get the ap­
pointment and who had not succeeded. I was advised by different parties to apply to Ber­
nard as having more influence with General Grant than any other man in Saint Louis. 

Q. So that, instead of sending your application to General Smith, you had it mailed di-
rectly to General Grant ~-A. Yes, sir. 

Q. Then you received the appointment through General Smith ?-A. Yes, sir. 
Q. Had you ever in any way applieu to General Smith ?-A. No, sir. 
Q. The only application you ever made, then, was the one which you made through Ber­

nard to General Grant himself? --A. Yes, sir. 
Q. Your application, however, inside was directed to Smith 1-A. Yes, sir; and I got it 

in that way-my appointment from General Smith. 
Q. Then you had never known Bernard in Saint Louis until about the time you got him 

to intp.rcede with Grant for you ~-A. No, sir. 
Q. You got him to intercede because you understood that he was related, distantly, by 

marriage; by reason of his supposed influence with the then General of the Army ~-A. Yes, 
sir. 

Q. When did you leave Saint Louis ?-A. In 1870. 
Q. Was Bernard bank-inspector at the time you left ?-A. I do not think he was at that 

time. 
~· So that you have not been there to know what his character is since that time 1-A. 

No, sir. 
Q. And you have bad no interest in the character of the man who might be a bank-in~ 

spector there ?-A. None at all. 
Q. You have resideu in New York since then ?-A. Yes, sir. 

Mr. RoBBINS : 

Q. How long were you a trader under that appointment ?-A. Eight or nine months. 
Q. You say Bernard was appointed when you were turned out 1-A. Yes, sir. 
Q. And then Dent was appointed soon afterward ?-A. Yes, sir. 
Q. And in turning around in that way Dent managed to get into you pretty deep~­

A. Bernard knows it. 
Q. I say that is what you state.-A. Yes, sir. 

Mr. DANFORD : 

Q. You had purchased goods during the nine months that you were sutler at Fort 
Union, to a very considerable amount ?-A. Yes, sir. 

Q. You bad been selling goods there all that time?-A. Yes, sir. 
Q. What had you done with the money ~-A. Seventeen or eighteen thousand dollars 

was due me when I was turned out. 
Q. What was done with the rest ~-A. At the time that I turned this property over to my 

creditors I still had some money-my partner's money, who was interested at that time with 
me at Fort Union. I then went to the plains, to Utah, with some other property. 

Q. And went into business ~-A. Yes, sir. This property was turned over. I gave them 
all of my assets at Fort Union to pay the debts that I owed there. 

Q. When you sold goods down there, did you take money and purchase goods at Saint 
Louis ?-A. Yes, sir; I might probably have purchased as high as $75,000 to $100, 0&0 worth 
of goods when I was t]ere, with what I had on hand when I went. The goods I took 
there in the first place were not anything for the fort. I had sent them out there before I 
applied for the appointment. 

Q. Do you sell at a pretty big profit down there ?-A. We did not at that time; we had 
competition. Moore was an old sutler, who had been there for twenty years, and had a 
large trade, and the only way I could do anything was to sell at a much less profit than 
he did. 

Q. Where did you go in business next, after you left the-fort and went out on the plaius ?­
A. I went to Corinne, which was then the terminus of the Union Pacific Railroad. 

Q. In any Government or Indian capacity ~-A. Not at all. 
Q. You are now doing business in New York ~-A. Yes , sir. 
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W A.SIIINGTON, March 28,1876. 
J.D. WooLAY sworn and examined. 

By the CHAIRMAN: 
Q. You are the post-trader at Fort D. A. Russell, in w·yoming Territory~-A. Yes, sir. 
Q. Were you appointed March 11, 1871 ?-A. I was appointed in 1867 first, as sutler. 
Q. But subsequently you were appointed as post-trader in 1871 r-A. Yes, sir; in March, 

1871. 
Q. Who procured you the appointment as sutler in the first place '-A. It was by recom­

mendation of the officers of the garrison. 
Q. Was it ou their recommendation that you were continued as post-trader7-A. Par­

tially, I suppose. I brought a petition of that kind here. 
Q. Have you ever paid any person for your appointment to that post 7-A. No, sir. 
Q. Have you ever paid to any department commander, or any member of the staff, any 

premium in any way for being permitted to continue there ?-A. Never, sir. 
Q. Do you know Governor Thayer f-A. Yes. sir. 
Q. Be was United States Senator from Nebraska ?-A. Yes, sir. 
Q. How long have you kn::Jwn him ?-A. Some ten or eleven years. 
Q. Are you an intimate friend ?-A. Yes, sir. 
Q. Did he assist you in getting your last appointment as post-trader 7-A. He recom-

mended me, ·with other Senators and Congressmen. 
Q. Do you know Posey S. Wilson ?-A. I do. 
Q. Does be reside at Cheyenne 7-A. Yes, sir. 
Q. Have you ever bad any conversation with him regarding the post-tradersbips ?-A. 

Not that I remember. I presume likely I have in relation to my business there. 
Q. Have you not had a conversation with him during the last month-March 7-A. No, 

sir; I do not think I have seen him in three months. He is out of business now. 
Q. How long is it since you did see him ?-A. Really, I cannot tell. I have seenhim but 

very few times in the last five or six mcnths, since he has failed. 
Q. He used to be a banker out there, did he not ?-A. Yes, sir. 
Q. Did you keep your accounts there? -A. I have kept an account there, but not of late 

• years. 
Q. Did you ever have any business transaction with Senator Thayer ?-A. Yes, sir. 
Q. Of what nature were they 7-A. I employed him two or three tim<:ls since he was Sen­

ator to come on here to \Vashington to explain matters where there was some complaint 
made against me. 

Q. Did you pay him for his services ?-A. I did. 
Q. What sums did you pay him 7-A. I cannot tell. I thiuk the highest was $350 that 

I paid l1im for coming on. I think I paid him somewhere from $800 to $1,000; I do notre· 
member the exact amount. It cannot exceed a thousand dollars but a very little, if it comes 
up to that amount. 

Q. What kind of business had you here for him to attend to ?-A. At one time there 
was a complaint, or at least an attempt made by parties in Omaha to have me removed; 
also parties in Cheyenne at another time. I was ill and away from home. I wrote to 
him at Lincoln when I was residing there, to ask him to go on. He did. In another in­
stance we were trying to get the sutlership part of it placed back on the old line; that 
was, to have the council of administration examine the goods and put the prices on, and 
take a lien on the soluiers' pay to a limited amount, by order of the company commander. 
I wrote to General Thayer then, asking him to come on and I would pay his expenses, 
with other parties with me. He came on. I paid him myself. I think that was the time I 
paid him $:~50 ; I won't be positive. 

Q. Other parties paid him ?-A. No, sir; they were to pay ·with me, but did not; I paid 
him myself. 

Q. That is all the money you ever paid him ~-A. I think that is the amount. I could 
not say within a hundred dollars, or two hundred dollars, but I never paid him much more 
than that, if I have over that. 

Q. Had he ever any interest in your post-trauership ?-A. Never; no, sir; not a dollar 
in it. 

Q. \Vas he Senator of the United States when you pail! him these sums of money 7-.A.. 
No, sir; I think the first payment I made him was in August, 187~. I am not positive of 
that, however. 

Q. Do you know who it was that proposed the amendment to the bill of 1870 givinO' the 
apr ointment of post-traders to the Secretary of \Var t-A. I am of the impression"' that 
it was Senator Thayer. 

Q. Did you ever have any conversation with him about that ?-A. No, sir. 
Q. How did you happen to know that Senator Thayer Lad proposed this amendment to 

the act of 1870 ?-A. Really I cannot tell; but I think it was generally known, particulfl.rly 
by post-traders. They watched those points very closely in relation to their own bminess. 
Probably from newspapers. I do not know otherwise. 

H. l\lis. 184.-10 



146 SALE OF POST TRADERSHIPS. 

Q. Did Senator Thayer ever claim from you any credit for having put these appointments 
into the hands of the Secretary of Wad-A. No, sir; I do not remember that he has. 

Q. Had you not a conversation with him in which he claimed that he was entitled to 
some privileges for that reason'? I mean with yourself as an individual or with post-traders 
generally f-A. No, sir. 

Q. Are you certain of that f-A. I am very positive of it. I do not remember anything 
of the kind. 

Q. Have you ever had any eonversation of that kind with Pospy S. Wilson 7-A. No, sir. 
Q. Are you quite certain f-A. I am very positive. I may have had a conversation with 

him, that Senator Thayer bad proposed that bill, or something of that kind, but not that there 
was any claim from him for it. Very likely I have talked to him on that subject. 

Q. Did you never say to him that you could testify that for years you bad been obliged 
to pay him money there on your post-tradership-I meau that you were obliged to pay mouey 
to Thayer for your post-tradership 1-A. I never maJe a statement of that kind to any 
human being. I never was obliged to pay him a dollar. 

Q. You have no recollection of any such conversation with Mr. Posey 7-A. I have not. 
Q. You are quite certain that you were not in the habit when you were sutler or post­

trader of paying premiums to the department commanders or their staff for their influence in 
keeping you in place ?-A. Never iu my life. 

Q. Did you ever do anything in the shape of giving them goods at cheaper prices than Qther 
people ?-A. No, sir. 

Q. You charged them the same prices that you did the soldiers ?-A. Exactly. I have 
given an officer, I suppose, a bottle of whisky or a bottle of wine when he was going away, 
or something of that kind, but that was not for influencing my post, however. 

Q. You think it was about 1871 that Senator They& came here for you?-A. No, sir; 
1872. 

Q. When did be leave the Senate f-A. That I do not know. I think hi~ time must have 
been out in March, 1tl71. 

Q. Did Mr. Hitchcock succeed him ?-A. Yes, sir; I think he did. I think it was in 
March, 1871, that his term expired. 

, Q. And it was in 1872 that he came on here to Washington ?-A. Yes, sir. 
Q. Once you paid him $300, and then at other times you paid him other sums amounting 

iu gross to about $l,OOO ~-A. Yes, sir; I should think it might have been that. It might 
have run a few hundred dollars over it. 

Q. It may have been $1,500?-A. No, sir; I think not. 
Q. Would it be $1,400 ?-A. I cannot remember the number of times that he was here; 

it was somewhere from $800 to $1,200 as I have stated. I could not come any nearer than 
that. Possibly it will run over $1,200 and possibly under it. 

Q. Have you some account of it on your books ~-A. I think I have. 
Q. Did he ever render you any other service than coming here to Washington for you?­

A. Not except for this purpuse. 
Q. Why did you send Senator Thayer here~ Whom did he have influence with here?­

A. I sent him because he was one whurecornmended me, and the Senator neare!'t to my Terri­
tory. He was a gentleman I had known for a number of years, and I was on very pleasant, 
friendly terms with him. 

Q. You have been in the habit of contributing money for political purposes ?-A. Yes, sir. 
Q. How much were you taxed, if any amount f-A. I never was taxed. I sent here at 

the present presidential election, I think, either three or four hundred dollars. I sent on two 
different checks. 

Q. Did you ever get a letter from Senator Harlan on that subject Y-A. I think not ; I 
do not remember. The first draft was sent immediately after General Grant was nominated, 
and before there was any circull\r. I think the circular came in my absence; I never have 
seen it. It came after I had sent the first draft. 

Q. Then you sent $300 or $400 during that canvass ?-A. Yes, sir; I think about that. 
Q. There was no fixed amount for you to pay, was there ?-A. I was not asked for any 

fixed amount. I think the circular may have stated the amount. I did not see it. The 
book-keeper told me a circular came. 

Q. Did you pay in full1-A. I do not know whether I did or not; I do nQt remember 
the amount. The first dr:1ft, as I say, was for about $250, I think. 

Q. That you sent voluntarily ¥-A. Yes, sir; then 1 sent another one, but I never saw the 
circular. 

Q. But you heard it was about, did you not ¥-A. Yes; I knew that, but I sent mine 
before I heard anything of the kin.J. I sent it because I considered it was my duty to do 
it. Of course, I paid for my own territorial elections thEJre. 

Q. Is that the habit of other post-traders ~-A. I do not know, sir; I simply considcrPd 
t my duty to sustain my party, and I did so with th) amount of money I felt I was able to 

put up. 
Q. 'l'hat is the only snm of m )llfY that you ever paid in any way to anybody for your 

post-tradership-your political contdJutions ?-A. Yes, sir. 
Q. You had Senator Thayer engaged as coJ.nsel to protect you 1-A. Whenever I was in 
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any difficulty, I got Senator Thayer to come here and explain away the matter to the Sec­
retary of War. 

Q. He and the Secretary of War were friends 1-A. Yes, sir; I supposed they were. I 
never met them together. I never met the Secretary of War, I think, but twice in my 
life. 

Q. Did you ever have any conversation with him about your post ~-A. Yes, sir; when 
I first came on. 

Q. You received your first appointment, wher; ?-A. I came here in July or August, I 
think, 1871. Then I came in February again. The appointment followed me home. 

Q. Did you see the Secretary of \Var then ?-A. I saw him in the summer. I do notre­
member whether I saw him in the winter or February of 1871 or not. I remember seeing 
him in the summer. When I came here, I broug-ht my petition. It was signed by the offi­
cers of the post, the governor of the Territory, and the chief-justice. Several officers here 
went with me to the Se ~retary of War. 

Q. That was in February '?-A. No, sir; that was in the summer. I came on here after 
Congress adjourned, either in July or August. I did not get my appointment from the 
Secretary of War then, but I came on in February again. 

Q. You are mixed a little about dates ~-A. I mean in 1870 I came here. 
Q. And you then did not get your appointment until .March, 1871 ?-A. That is it. 
Q. You saw the Secretary of War during the summer of 1870 ~-A. Yes, sir. 
Q. And in February, 187 J, you came on with your credentials 1·-A. Yes, sir; I brought 

my first petition in the summer of 1870. 
Q. ·what was the reason you were not appointed then ?-A. I do not know. 
Q. Whom did you present them to? -A. The Secretary of War. 
Q. What did you say to him ?-A. I applied for the post. He told me that he did not 

feel disposed to make an appointment at present; neither would he remove me at present­
he would wait until Congress convened. I came on myself then again, and got what polit­
ical influence I could get to bear from personal friends. I was told before I left here that I 
would be appointed, and my appointment was sent to me. 

Q. What ·was the reason that he would not appoint you at first ?-A. I uo not know. 
Q. Did he assign you any reason V-A. No, sir. 
Q. Did you hear of any from anybody here f-A. I never heard of any reason. 
Q. Were you asked to call upon any persons around this town to help you ?-A. No, sir. 
Q. Did you ever go to anybody ?-A. No. 
Q. Do you know General Rice ?-A. Yes, sir; I met him. 
Q. Did you talk to him about it'?-A. No, sir. 
Q. You did not talk to anybody here in Washington about it ?-A. I presume I did to 

some of my friends, but I never asked for any influence. I considered that I had enough 
political influence of my own without asking. 

Q. It did not seem that you had ?-A. In 1870, of course, there was no one here. I 
came on with the petition signed by the officers in the summer. 

Q. That was not enough to get you the appointment ?-A. It appeared not. 
Q. Then in February, 1871, when you carne on here you had abo·ut the same petition 1-

A. Yes; with letters from other parties. 
Q. Did Governor Thayer go with you that time ?-A. No, sir. 
Q. Who did in 1871 ?-A. General John E. Smith, who was in the War Department, and 

General William .Meyers recommended me, and the petition was ::;igned by the officers of 
the garrison-Colonel King. 

Q. Who went up with you to see the Secretary in February, 1871 ?-A. I do not think:I 
went up there in February; I do not think I saw him. 

Q. You just filed your papers ?-A. Yes, sir; I do not remember seeing him in the winter 
when I came here. 

Q. You are certain that you did not have any counsel in that matter there ?-A. I had 
no co:msel at all. 

Q. You only employed counsel subsequently when you got into slight difficulties a':Jout 
your post 1-A. That was all. . 

Q. General Thayer was your standing counsel, was he, in these matters ?-A. In tbe~e 
matters when I wanted him I wrote to him and he came on. 

Q. Who was your general counsel in your other law business ~-A. I have had .Mr. 
Steele, our Delegate, at one time, and .Mr. Corlett. 

Q. Then Senator Thayer was only your counsel in these matters with the \Va:· Depart­
ment ?-A. That was the only matter that he ever did for me. 

EDWARD WELCH sworn and examined. 
By the CIIAlRMAN: 

Question. Are you a post-trader ?-Answer. I am. 
Q. Where V-A. At Fort .McPherson, Nebr. 

\VASIIINGTON, ]jJarc!t 28, 1876. 
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Q. You were appointed post-trader April25, 1871, and you hold the appointment now?­
A. Yes, sir. 

Q. Do you reside at Fort McPherson ~-A. Yes, sir. 
Q. Where did you reRide when yon were appointed ?-A. I bar'! been with the Army for 

about eleven years. Previous to that I bad been in the sutler business as a sutler and in 
the employ of a sutler. 

Q. ·where was your home prior to that ?-A. Iowa, at the beginning of the war. 
Q. Whereabouts in Io'm ?-A. Iowa City. 
Q. Are you a relative of the late Secretary of War ?-A. No, sir. 
Q. Who procured your appointml?nt ?-A. I filed several papers. In the first place I had 

the signatures of all the officers of one regiment and about half of the officers of another 
rE>giment, and some scattering officers of other regiments, and Governor Kirkwood's signature 
and also Senator Harlan's. 

Q. You have an interest in Camps Sheridan ancl Robinson ~-A. No, sir; not in Camp 
Robinson. I had in Camp Sheridan. 

Q. What is the name of your partner at Camp Sheridan ?-A. A. T. Fay. 
Q. When was Mr. Fay appointed at Camp Sheridan ?-A. I forget the exact date. I 

know I left immediately after receiving it. 
Q. Do you mean afrer he receiYed it P-A. Yes, sir; the only date that I recollect was 

on leaving the railroad with the stock of goods on the 15th of Novembei·, 1875. 
Q. He was appointed the first of October, 1874, as the \Yar Department record shows?-

A. Yes; I was mistaken as to the dates. I went over there in November, 187-t. 
Q. Is any person interested with you at Carrp McPherson ?-A. Yes, sir. 
Q. Who is it ?-A. Mr. R. F. Bowers of Keokuk. 
Q. Is be not related to the Secretary of \Var ?-A. Yes, sir; a brother-in-law, I believe. 
Q. Has be been interested with you from the beginning ?-A. Yes, sir. 
Q. Did he get the appointment for you f-A. No, sir. 
Q. How much money has he invested there? Did be ever put any money into your con­

cern? I desire to know what his interest is in it. How much did be put in ?-A. Four 
thousand four hundred dollars. 

Q. Did you put in a like amount ?-A. No, sir; $2,200. 
Q. Then he has two-thirds interest and you one-third ?-A. Yes, sir. 
Q. You say that he did not g-et you thP appointment ?-A. No, sir; I made my applica­

tion. I got these papers and Governor Kirkwood's signature and came on here, and was 
introduced to the Secretary of War Ly Geneml John E. Smith, who was then on duty in 
the \Var Department. I merely had a letter from a lieutenant who used to be his adjutant, 
who was in the Fourteenth Infantry, the regiment I was sutlering for, merely introducin()' 
me to Colonel Smith, and he introduced me to Secretary Belknap, and I filed the paper~ 
He told me that he would look them over and see about that ; that I need not wait; that I 
could go home, and if they concllllled to give me an appointment they would send it. 

Q. \\Tas there a letter from l\fr. Bowers among them f-A. No, sir. 
Q. Did you tell the Seeretary that l\fr. Bowers would be interested with you ?-A. No, 

sir; I did not know anything about it at the time. I never met Mr. Bowers; I did not know 
that there was any such man as that then. 

Q. When did Mr. Bowers g·o in with you at McPherson ~-A. Tie went in from the begin­
ning. 

Q. You say that there was no arrangement, though ?-A. J know that; but I wish 
to explain it to you. I went home, and in the course of a month or two afterward Mr. 
Bowers sent a letter to me, through a friend of mine. It seems that Mr. Bowers had 
been in \Vashington and had learned that I was an applicant for a post. This friend of 
mine, who was then postmaster in Iowa City, wrote to .Mr. Bowers in my behalf, stating 
that if ho wanted a partner in a post I would be a good hand for him, having had a good 
deal of experience, and having been in the business for ten or eleven years. I went to see 
Mr. Bowers and talked the matter over. He wanted te know how I would like to go in 
with him for a post in the manner I have stated ; that is, he putting in two-thirds, I one­
third. It had been several months, and I had not heard· from my appointment any more 
than I bad received a letter which came from General Harlan, or written by the Secretary 
of War to General Harlan, in answer to something that he had written in regard to the 
appointment, stating that he had not forgotten me, or something like that ; that he would 
do the best he could, or something. That is all I had ever heard in regard to the matter. 
Mr. Bowers proposed that we go in together. He said that he had had the promise of a 
post, and I also had the promise of a post. As I had no sure thing of getting the appoint­
ment, it having been two or three months then, I agreed to his proposition. 

Q. Then you got the appointment, did you ?-A. The appointment came two months after-
ward. 

Q. That was after you had taken Bowers in ?-A. Yes, sir. 
Q. Bowers put in $4,400 and you put in $2,200 ?-A. Yes, sir. 
Q. How did he put it in? Did he pay it in money '!-A. Yes. \\rhen I got the appoint­

ment I went up there on my way \Vest, and he paid me a certain amount. I do not recol­
lect the amount. When I went out and bonght out the parties there he gave his note. and 
I turned the note over to tbe parties I bought out for the goods. ' 
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Q. Who paid that note :finally ?-A. Mr. Bowers, who gave his note. 
Q. Did be pay that note 1-.A. I presume so. I never heard to the contrary. 
Q. It was not pai.d by the :firm afterward 1-.A. No, sir. 
Q. What have been the profits per year of that post ~-A. The :first year they were about 

$8,000, I think. I do not recollect exactly. That was the best year we had; except that, 
we had considerable money lost. The regiment which was there, which was the Fifth Cav­
alry, moved away, and they owed me about $Z,OOO; and I never got a cent from them. 

Q. If you had made that you would have made $10,000 ~-A. Yes, sir. 
Q. Was that about the yearly average profit ?-A. No, sir; they have been diminishing 

ever since. 
Q. The troops are being moved away from there 7!-.A. Yes, sir; a competition is around 

me. Since the Indians quit coming there we have had opposition right around the edge of 
the reservation; until the last year it has not paid anything. 

Q. Is Mr. Bowers still a partner with you 7-.A. Yes, sir. 
Q. How much money bas he drawn out of that post ?-A. I coulJ not say, because we 

have been increasing the stock. 
Q. llow much do you suppose that he has drawn out~ I want to know what he has 

drawn out, and exactly what belongs to him.-A. He has n()t drawn out a large amount, 
bec~tuse v e have kept increasing the stock. The profits would naturally amount to proba­
bly fourteen or fifteen thousand dollars. 

Q. That is, on his interest ?-A. Yes, sir. 
Q. How much has he Jrawn out ~-A. I could not say as to that. 
Q. Has he drawn out $5,000 ?-A. Yes, sir. 
Q. Has he drawn out $6,000 ?-A. I think $6,000 l'r $7,000, perhaps. 
Q. He put in $4,400 and has Jrawn out $6,000 or $7,000 1-A. Yes, sir. 
Q. What is your stock worth now? What do you estimate the interest worth now 1-A. 

I could not give a very close estimate. I have been awtty for two or three months. The 
stock has been reduced down, because during the summer we had only one company. 

Q. What would you estimate the value of the concern there now 1-A. Perhaps $10,000. 
Q. So that he has about $6,500 there yet-to get out '?-A. There are some liabilities. 
Q. Has he ever lived there ?-A. No, sir. 
Q. Has he ever done anything at all in the business of the concern aud to aid you in con­

ducting it ?-A. No, sir, 
Q. How much do you pay on that post for political purposes ?-A. I think I paid $400 at 

the last presidential election. 
Q. Did you send it to Mr. Harlan ?-A. No, sir. 
Q. Where did you send it ?-A. I think I sent it to Ex-Governor Cook or McCook. 
Q. Of the Territory ?-A. I think so. 
Q. He was on the campaign committee. I supprse there is where you really sent it-to 

the chairman of the campaign committee ~-A. Yes, sir. 
Q. Now, in regard to Camp Sheridan, you went in there in October, 1874. Alfred T. Fay 

was appointed November 1, 1874. Who got that appointment ?-A. I suppose I did. 
Q. Who did you get it through ?-A. I wrote direct to the Secretary of War. 
Q. Did you get it at once ?-A. Well, yes. 
Q. What were your negotiations in reference to that? Did yon send any other recom­

mendation than your own ?-A. No, sir; I was to send the recommendations. 
Q. But you Jid not do so ?-A. I think not. I never thought anything about it until I 

was leaving home. I do not believe I sent any, but I promised to send them. I told him 
w bat references I could get. 

Q. He appointed him on your recommendation, then 1-A. Yes, sir. 
Q. Did you tell him that you were to be a partner in it?-A. Yes, sir; I think I did. 
Q. Did you tell him Mr. Bowers was to be a partner in it 7-A. No, sir; I did not men­

tion Mr. Bowers. 
Q. He is in it, is be not 1-A.. Yes, sir; it goes into the same concern. Mr. Fay haJ been 

with me for four years. 
Q. But you and he and Bowers are really the partners at Sheridan, are you 1-A. Yes, 

sir; it goes into the interest at. McPherson. 
Q. The Secretary of War did not know that ?-A. He did not know it from me; that is, 

I never said anything to him about Mr. Bowers. I did not mention his name. 
Q. Did Mr. Bowers ever write. to the Secretary of War to have Fay appointed there¥­

.A. Not to my know ledge. 
Q. You never talked to him about it ?-A. I wrote to Mr. Bowers. 
Q. What did you tell him ?-A. I received no direct reply. On the other hand, he told 

me he did not like to b1ther the Secretary of War. He discouraged me. I think I wrote 
the same day, or the day after, and perhaps the same day, to the Secretary of War, stating 
that McPherson was not paying at that time, and the troops had been removed, and we had 
quite a stock of goods on hand, and that I would like to get this post. 

Q. Did the Secretary of War know that his brother-in-law, Mr. Bowers, was interested 
at Fort McPherson ?-A. I do not know whether he did or not. 

Q. Did you ever have any conversation with th~ Secretary of \Var about the matter 7-
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A. No, sir, ne,er. I never saw the Secretary of \Var but once in my life for a moment and 
at that time I did not know Mr. Bowers. 

Q. How does it happen that you got on such intimate terms with him that you could ask 
for another post if he did not know that Bowers, his brother·in-law, was in with you 'i-A. 
This post at Sheridan was a small post; it did not pay anyt!ting. It was simply a ven­
ture. The post bad been established some time before. There had been a trader posted at 
Camp Robinson, which was a better post than Sheridan. He waited some time and de­
clined to accept it. He went out there or sent out there and saw that there was no money 
in it, and never went there. I saw they were both idle. 

Q. And the Secretary of War appointed Fay on your letter, although you told him that 
you would send recommendations, which you did not do ~--A. Yes, sir; I told him that I 
would. 

Q. But you got the appointment before you bad time to send on the recommendations 'I­
A. Well, no, sir; it was not in such a hurry as that at all. I took a stock of goods imme­
diately and went over with Mr. Fay to Camp Sheridan. 

Q. What other posts are you interested in ?-A. None at all. 
Q. Sheridan and McPherson are the only ones ~-A. Yes, sir. 
Q. Is Mr. Bowers interested in any others ?-A. I do not know. 
Q. You never talked to him about any others ?-A. No, sir; I never did. 
Q. Where does Mr. Bowers live now 'i-A. He resides in Keokuk. 
Q. Do you know General Hedrick out there ?-A. No, sir. 
Q. \Vhat does Mr. Bowers do out there 'i-A. lie is a wholesale groceryman. 

\VASIHNGTON, March 29, 1876. 
E. D. TOWNSEND sworn and examined. 

By Mr. DANFORD: 
Question. What official position do you hold ?-Answer. Adjutant-General of the Army 

of the United States. 
Q. How long have you held that position 1-A. I have held the commission since the 22d 

of February, 1869; I have been arting since about March, 186:1, with some slight intervals 
when Adjutant-General .Thomas was in \Vashington, but not amounting to more than a 
week at a time. 

Q. You have in your hands three (lrders issued from your office, marked I, 2, and 3 ; 
plea.se state whether those orders were sent to the different posts of the Army.-A. A copy 
of the first two was sent to each post, and also to each post-trader where post-traders were 
allowed by law, at about the date of the order. These orders are, No.1, the circular of June 
7, 1871, defining the status of post-traders; the circular of March 25, 1f:l72, which may be 
described generally as providing for the rates and prices at which goods may be sold by post­
traders; and the circular of June 7, 1875, which was printed because the editions of the other 
two had given out, and which is only a consolidation of the other two. 

[Circular.] 

WAR DEPARTMENT, 
ADJUTANT-GENERAL'S OFFICE, 

Washington, June 7, 1871. 
The following instructions defining the status of post-traders are promulgated for the guid­

ance of all concerned : 
Post-traders appointed under the authority given by the act of July 15, 1Fl70, will be fur­

nished with a letter of appointment from the Secretary of War indicating the post to which 
they are appointed. 

'fhey are not subject to the rules prescribed in article 25, or paragraphs 196 and 197, Army 
regulations, 1863, in regard to sutlers, that office having been abolished by law. 

No tax or burden in any shape will be imposed upon them, nor will they be allowed the 
privilege of the pay-table. 

They will be permitted to erect buildings for the purpose of carrying on their business, 
upon such part of the military reservation or post to which they may be assigned as the 
commanding officer may direct. Such buildings to be within convenient reach of the garri­
son. 

ThP.y will be allowed the exclusive privilege of trade upon the military reserve to which 
they are appointed, and no other person will be allowed .to trade, peddle, or sell goods, by 
sample or otherwise, within the limits of the reserve. 

They are under military protection and control as camp-followers. 
Commanding officers will report to the War Department any breach of military regulation 

or any misconduct on the part of traders. 
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All previous instructions in regard to post-traders are hereby revoked. 
By order of the Secretary of War. 

Official: 
I 

[Circular.] 

E. D. TOWNSEND, 
Adjutant-General. 

E. D. TOWNSEND. 
Adjutant- General. 

WAR DEPARTMENT, 
Washington City, ll1arclt 2:1, 187~. 

I. The council of administration at a post where there is a post-trader will, from time to 
time, examine the post-trader's goods and invoices or bills of sale; and will, subject to t!te 
opp1·oval of the post-commander, establish the rates and prices (which should be fair and rea­
sonable) at which the goods :shalt be sold. A copy of the list thns established will be kept 
posted in the trader's store. Should the post-trader feel himself aggrieved by the action of 
the council of administration, he may appeal therefrom through the post-commander to the 
"\Var Department. 

II. In determining the rate of profit to be allowed, the council will consider, not only tho 
prime cost, freight, and other charges, but also the fact that while the trader pays no tax or 
contribution of any kind to the post-flmd for his exclusive privileges, he has no lien on the 
soldier's pay, and is without the security in this respect once enjoyed by the sutlers of the 
Army. 

III. Post-traders will actually carry on the business themselves, and will habitually reside 
at the station to which they are appointed. They will not farm out, sublet, transfer, sell, or 
assign the business to others. 

IV. In case there shall be at this time any post-trader who is a non-resident of the post 
to which he has been appointed, he will \be allowed ninety days from the receipt hereof 
at his station to comply with this circular or vacate his appointment. 

V. Post-rommanders are hereby directed to report to the War Department any failure on the 
part of traders to fuljill the requirements oft/lis circular. 

VI. The provisions of the circular from the Adjutant-General's Office of June 7, 1871, 
will continue in force except as herein modified. 

By order of the Secretary of War. 

[Circular.] 

E. D. TOWNSEND, 
Adjutant- General. 

"\VAR DEPARTMENT, ADJUTANT-GENERAL'S OFFICE, 
Tflashin1[ton, Jzme 7, 1875. 

The following instructious, defining the status and for the government of post-traders, are 
promulgated for the guidance of all concerned : 

I. Post-traders appointed under the authority given by the act of July 15, 1870, will be 
furnished with a letter of appointment from the Secretary of War, indicating the post to 
which they are appointed. 

II. They are not subject to the rules prescribed in article 25, or paragraphs 1 t16 and 197, 
.Army ~Regulations, 1863, in regard to sutlers, that office having been abolished by law. 

III. They will be permitted to erect buildings for the purpose of carrying on their busi· 
ness, upon such part of the military reservation or post to which they may be assigned as 
the commanding officer may direct; such buildings to be within convenient reach of the 
garrison. 

IV. They will be allowed the exclusive privilege of trade [upon the military reserve to 
which they are appointed, and no other person will be allowed to trade, peddle, or sell goods, 
by sample or otherwise, within the limits of the reserve. This paragraph, however, is not in­
tended to prohibit the sale, by producers, of fresh fruits and vegetables, by permission of the 
post-commander. 

V. They are under military protection and control as camp-followers. 
VI. The council of administration at a post where there is a post-trader will, from time to 

time, examine the post-trader's goods and invoices or bills of sale; and will, subject to the 
approval of the post-commander, establish the rates and prices (which should be fair and 
reasonable) at which the goods shall be sold. A copy of the list thus established will be 
kept posted in the trader's store. Should the post-trader feel himself aggrieved by the ac· 
tion of the council of administration, he may appeal therefrom through the post-commander 
to the War Department. 
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VII. In determining the rate of profit to be allowed, the· council will consider not only the 
prime cost, freight, and other charges, but also the fact that while the trader pays no tax or 
contribution of any kind to the post-fund for his exclusive privileges, he has no lien on the 
soldier's pay, and is without the security in this respect once enjoyed by the sutlers of the 
Army. 

VIII. Post-traders will actually carry on the business themselves, and will habitually re­
side at the station to which they are appointed. They will not farm out, sublet, transfer, 
sell, or assign the business to others. · 

IX. Post-commanders will report to the 'Var Department any misconduct, breach of 
military regulations, or fll.ilure to fulfill the requirements of this circular on the part of traders. 

X. All previous instructions in regard to post-traders not in conformity with the terms of 
this circular are hereby revoked. 

By order of the Secretary of War. 

Official: 

Gen. GEORGE A. CUSTER sworn and examined. 

By the CHAIRMAN : 

E. D. TOWN~END, 
Adjutant-General. 

E. D. TOWNSEND, 
Adjutant- Geneml. 

'VASIJIX(..'fON, Jllarch 29, 1876. 

Question. Where are you in command ?-Answer. At Fort Abraham Lincoln, Dale 
Q. How long have you been in command there ?-A. Three year:;. 
Q. Please state who were the post or Indian traders at the different forts and Indian posts 

on the Upper Missouri at the time you came there, if you recollect them, taking the posts 
consecutively as you go up.-A. At Fort Rice, Captain Harm'"ln was post-trarler three years 
ago; at Fort Lin•coln, S. A. Dickey. The other posts I cannot testify to positively. It 
'vas difficult to tell who were the traders at that time. 

The CHAIRMAN. If you will name the posts as you go up, I will give you the traders from 
the official list. 

The WITNESS. Port Sully. 
The CHAIRMAN. Durfee & Peck were there until June, 1R72; George A. Dnrfee was ap­

pointed June 21, 1872, and superseded July 3, ll::l74; so he must Lave been there when you 
came there. 

The WrrNESS. Fort Rice. 
The CHAIH.MAN. Miller resigned there M11y 26, 187:3, and William Harmon succeeded 

him. 
The WITNESS. That is one that I mentioned. The trader at Fort Lincoln was S. A. 

Dickey. As to the posts farther up I cannot state positively. 
Q. If changes were made in those post-traderships can you tell me how they were brought 

about ?-A. Only at Fort Abraham Lincoln, at which post I resic'e. I can testify more par-
ticularly in regard to that. · 

Q. Go on and st1.1te what you know about it.-A. S. A. Dickey was trader there in 1873. 
He was appointed before I went there. The first time my attention was called to the change, 
or proposed change, in the tradership at Fort Lincoln was by this letter, by order of the Sec­
retary of War : 

"WAR DEPAR'IMENT, ADJUTANT-GENERAL'S OFFICE, 
" Washington, January 5, 1876. 

" To the CoMMANDING OF FTCER, 
" Fort Abra!tll1n Lincoln, Dakota Territory : 

''SIR: The President has been informed by First Lieut. W. W. Dougherty, Twenty-sec­
ond Iufantry, that Mr. S. A. Dickey, post-trader at Fort Abraham Lincoln, is charged with 
violation of tbe revenue-laws and introducing intoxicating liquors among the Indians. It 
has also been represented to the President that the office of post-trader is held by Mr. 
Die: key really for the benefit of Robert Wilson, formerly trader at Fort Riley, and who was 
driven from that post for disloyalty. 

" The Secretary of War therefore directs that you investigate the matkr and make full 
report to this office of the facts in the case. 

"Very respectfully, your obedient servant, 
"E. D. TOWNSEND, 

".Adjutant- General." 

Upon the receipt of this letter I began an investigation, but was unable to find that· Mr. 
Dickey had violated the revenue-law. He had introduced liquors into the Indian Territory; 
but, as was afterward shown, he had done it by military authority. Mr. Robert Wilson and 
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Mr. Dickey managed the business of the post-tradership together. As to the question of 
disloyalty, Mr. Wilson furnished me ample proof that he had always been loyal. Among 
other letters he had one from Vice-President Wilson, and others from quite a number of 
prominent officials relating to this charge of disloyalty. I made a report to 1he Secretary of 
\Var, in which I stated that Mr. Dickey was an unfit person to hold the appointment of post­
trader, on account of the bad influeuce he exercised over young officers. 

The next letter that I received was as follows : 

"WAR DEPARTMENT, ADJUTANT-GENERAL'S OFFICE, 
" Washington, May 29, 1674. 

"SIR: You are hereby notified that the Secretary of vVar has appointed Mr. Robert C. 
Seip a post-trader at Fort Abraham Lincoln, Dakota Territory, under the provisions of 
section 22 of tbe act of July 15, 1870, to take effect July 1, 187 4. 

"As soon as Mr. Seip shall be prepared to enter upon the discharge of his duties you will 
cause the removal from the military reservation at Fort Abraham Lincoln, Dakota Terri­
tory, of all trauers not holuing a letter of appointment from the Secretary of War under 
said act. 

''By order of the Secretary of War: 
"E. D. TOWNSEND, 

" Adjutant- General. 
"To COMMANDING OFFICER, Fort Abraham Lincoln, Dakota Territory." 

Mr. Robert ·wilson, who was a partner of Dickey's, and who was removed, published a 
letter, it seems, in regard to it. I don't remember that I ever saw the letter that was pub­
lished, but my attention was called to it by a letter from the Secretary of \Var sent to Gene­
ral Sheridan, and afterward transmitted to me through the official channels. 

"WAR DEPARTMENT, WASIIINGTON, D. c., 
" September 11, 187 4. 

"MY DEAR GENER_\L: I have had a slip inclosed to me by mail, a slip from some news­
paper-! do not know where published nor what paper it is from-containing an auvertise­
ment of a card, signed by Robert Wilson, inclosing a copy of a letter signed by himself anJ 
addressed from Bismarck, Dak., to Mr. A. C. Leighton, post-trader at Fort Buford, in which 
Mr. Wilson remarks that 'I am satisfied that the Secretary of War is a party indirectly 
interested with the finn of which R. C. Seip, the newly appointed trader at Fort Lincoln, 
is a member.' 

"I care nothing about this beyond the apprehension that this remark will make more or 
less of an impression on army people, as men are generally more anxious to believe a lie 
than to believe the truth; the thing is a lie, of course. I bad nothing to do with there­
moval of the trader at Lincoln ; he was ordered to be removed by the President, and was 
permitted to resign. The order came to me in the President's handwriting, and is file:l with 
papers in the case. The order refers to the fact that Dickey is charged with violation of the 
revenue laws, and of introduciug whisky among the Indians. It further states that the 
office is held in the name of Dickey, but really for the benefit of Robert Wilson, formerly 
sutler at Fort Riley, driven from there for disloyalty. All of this is in the President's hand­
writing, and that is .all I know about the removal of Mr. Dickey, excepting that the com­
manding officer at Fort Lincoln, General Custer, was called upon for a report, which he 
made, whereupon the Ron. J. Dickey inclosed the resignation of his brother, S. A. Dic­
key, which was acrept.ed. I do not know that you have seen this advertisement, or that 
anybody else has seen it, but I desire to brand the whole thing as a lie. Wilson in his card 
speaks about a great many things of which I know nothing. 

''Yours, truly, 

'·General P. H. SHERIDAN, Chicago, Ill. 

"W. W. BELKNAP, 
''Sr:.cretary of War. 

"An official copy respectfully furnished the commanding officer, Fort Abraham Lincoln, 
for his information." 

I found on investigation that the tradership held by Mr. Dickey was held, as most of them 
are, by another person, Mr. " 7ilson managing the business and Dickey being a one-third 
partner, and a man named Jack Morrow, on the Platte River, owning the other third. Mr. 
Seip then became the trader, and the prices that were charged the officers and soldiers be­
came so exorbitant that as many as could, purchased what they desired elsewhere. They did 
so until Mr. Seip made a written complaint and forwarded it to the Secretary of War, claim­
ing that under the privilege which he held as trader, nobody, no officer even, had a right to 
buy anything elsewhere or bring it there, but must buy everything through him. The ques­
tion was carried up through my headquarters. The point came up in this way: A captaip. 
who desired to provide these. articles for his men at a lower rate, purchased in Saint Paul 
some of the classes of articles usually furnished by the trader, and kept them on hand and 
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let his men have them at cost. Mr. Seip learned of this and made a protest to the Secre~ary 
of War. I forwarded Mr. Seip's letter, and in return, among other replies that came back, 
was this, calling my attention to circulars issued from the \Var Department, prescribing the 
rights and privileges of traders. Referring to those circulars, it says : 

"Copies of both are hereto attached. The first one contains this clause: 'They will be 
allowed the exclusive privilege of trade upon the military;reserve to which they are appointed, 
1:1.nd no other person w111 be allowed to trade, peddle, or sell goods, by sample or otherwise, 
within the limits of the reserve.' That clause is plain, clear, and explicit, and means what 
it says. 

"In the opinion of the Secretary of \Var these circulars are clear enough for any one to 
understand who desires to do so, and he has only to repeat the statement made previously 
many times, that any violation of either of these circulars on the part of post-traders, if re­
ported to the Department by the post-commander, as it should be, will be promptly acted 
upon by him. 

"WM. W. BELKNAP, 
"Secretary of War. 

"\YAR DEPARTMENT, December], 1874. 
"Official copy reiipectfully furnished the commanding officer Fort Abraham Lincoln, D. 

T., in answer to his indorsement of the :3d ultimo on letters of Mr. R. C. Seip, post-trader, of 
October 29, 1~74. 

''By direction of the Secretary of War: 

''.A.. G. OFFICE, December 7, 1874." 

"E. D. TOWNSEND, 
''Adjutant- General. 

This captain was prohibited from furnishing his men with those articles, and he was com­
pelled to purchase from the post-trader whatever the men or himself or his family required. 
Do you wish anything further 7 

Q. State all that you know about the matter.-A. In regard to the manner in which the 
post-traderships were conducted, particularly that one at Fort Abraham Lincoln, attention 
was called to the fact, and it was a matter of common report and common information 
among the officers and men, that the trader lutd to pay a tax to outside people; but it was 
impossible to trace this tax until this break in the ring. I then sent for the trader at my 
post, and told him that he might as well confess what bad been going on, because the matter 
was going to be made public anyhow, and although I could not prove it, I knew that that 
post had been paying a heavy tax outside and I wanted him to tell me. He then told me 
that they estimated their yearly profits at $15,000; that about one-third of it was paid to 
Hedrick, of Iowa, that another portion of it was paid to a man named General Rice, who 
was supposed to be an intimate friend of the Secretary of War here in Washington, and 
that the division of those profits was such that the trader was finally left with but about 
t2,500 or $3,000 out of the $15,000. I asked him then if he knew of any other person to 
whom this money was paid. He said that he knew positively only that he paid to Rice and 
Hedrick, but he was always under the impression that a portion of it went to the Secretary 
-of War. 

By Mr. RoBBINS: 

Q. He professed not to know that, howeved-A. Yes, sir; said he, "I am not a volun­
tary witness. I shall answer whatever I am asked, but I shall not tell anything that I am 
not asked to tell;" so I did not pursue the investigation further, thinking there might be 
other means by which he could be made to tell what he knows. 

By the CHAIRMAN: 
Q. Do you know anything further A.bout Fort Rice or Fort Sully ?-A. A board of offi­

cers of my command was sent to Kentucky to purchase horses for the cavalry, and while 
there they visited at the house of a man named Tomlinson-Dr. Tomlinson-and he in­
quired of them how this post of Fort Rice was going on, whether it was lucrative or not; 
and, in explanation, be said that he bad had a friend appointed by the Secretary of War, and 
that he was interested in the profits. That is as much as I know of that. He said, I think, 
that he had bad this man appointed because of some attention that he had paid his family­
that he had been kind or attentive to his family. 

There is another matter in regard to Fort Lincoln. This sutler, Mr. Seip, who had 
objected to this officer purchasing things for his men, tried to impose restrictions on the sale 
of stores by the Government through the Commissary Department. It is usual on the fron­
tier, where the Government employs citizens, to give them the same facilities of purchasing 
supplies for their tables that are allowed to the officers and men. Mr. Seip learning of this, 
objected to it, and thought they ought to be made to purchase from him; and among othH 
things threatened that if it was not stopped he would use his influence with the Secretary of 
War, which he claimed to be very great, to get this officer, who was selling the stores into 
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difficulty. ·when called to account he made a half-way denial, but not such as to satisfy me 
that be bad not made the statement; because the witnesses were entitled to credit. This 
matter impressed me so that when the Secretary was there on a recent visit to Fort Lincoln, 
I thought I would call his attention to the fact that people in that part oft be country were claim­
ing to have great influence over him in an improper way; and I remarked that thA trader 
was trying to bold a whip over the officers' heads by asserting that be would bring his in­
fluence to bear upon the Secretary of War. The Secretary made no satisfactory repiy, bnt 
turned it off by some remarl,, as much as to say, "You must not believe all you hear;" or 
something to that effect. That was last fall. He made a tour through the Territories at 
that time visiting the different posts. 

Q. Hav.e you ever had any conversation with Orvil Grant, or his partner, Bonnafon, 
with regard to their interest in military and trading posts ?-A. Yes, sir; I have had several 
conversations wiLh Mr. Bonnafon and with Mt·. Grant. 

Q. Be kind enough to state what tltey were in the habit of telling you about it.-A. The 
first time I met them I was traveling from Saint Paul to my post, Fort Abraham Lincoln, 
four or five or six hundred miles, and Mr. Bonnafon and Mr. Grant were on the same train, 
anJ as they desired to travel from Fort Lincoln by wagon, or other similar conveyance, and 
about the only means of conveyance were those in possession of the military, they explained 
to me that they were then on a visit to certain Indian trading-posts, in which tbPy were in­
terested. They mentioned the posts, four or five in number; I don't know that I can 
state them accurately; but Fort Belknap, Fort Peck, Fort Berthold, and Standing-Rock 
I think were tbe four posts they named, and Mr. Grant asked me if I would furnish him 
an ambulance to make the trip. Mr. Bonnafon explained that they were about to take pos­
session of those posts, and were going up to overhaul the stock and see what was wanted, 
and be asked me if I could recommend some young man who was familiar with Indian 
habits, whom they could employ, and I did recommend one. Mr. Bonnafon give me to un­
derstand that he was equally interested with Orvil Grant in these four places that they 
named. I think, at that time, there were other persons occupying the tradership, and they 
were going up to effect the transfer. I have mentioned Fort Berthold as probably one of those 
posts; but when Mr. Grant got back to Bismarck be found there \-Yas some difficulty about 
his retaining or controlling the posts himself; at any rate, he telegraphed to Mr. Delano that 
one Captain Raymond must be appointed trader at Fort Berthold. Mr. Delano telegraphed 
back at once that the appointment would be made, and Haymond showed the telegram to 
several persons in Bismarck, and claimed that he paid Grant $1,000 for getting the appoint­
ment for him. 

Q. You say that Mr. Grant was going to makA a trip up to those posts, and asked you for 
transportation; did you give it to him ~-A. I did. 

Q. Why~-A. I told him I would not give it to him as a trader, but that to any member 
of the President's family visiting there, out of courtesy to the President of the United States, 
I would rendPr any facility I could. 

Q. How long were they gone on that trip ~-A. About the time that Mr. Grant left the 
post on the trip, I left, also, on some duty, aud I am not certain how long he was absent1 

but it must have been several weeks, as the trip involved several hundred miles' travel. 
Q. What transportation did you furnish him ?-A. An ambulance, four mules and a 

driver. 
Q. Did you furnish him provisions, too ?-A. No, sir; I did not furnish him any pro­

visions ; I have bad repeated applications since from his partner, Bonnafon, for transporta­
tion to visit the posts; but the applications came generally when I waa away from the post 
and did not receive attention ; I never furnished transportation, that I remember, but that 
one time. 

Q. You say that Mr. Bonnafon made the same request, but that you not being at home, 
it was not granted; this, then, was the only occasion of transportation ?-A. Yes. 

Q. Did Orvil Grant ever show you any ant.hority from the President or the Secretary of 
·war for going up there to take possession of those posts ?-A. No, sir; he never showed 
me anything. He told me be bad authority; but I did not care whether be had or not, and 
never inquired for it. 

Q. Do you know anything about the extension of this Great Sioux reservation across the 
east bank of the Missouri River f-A. Yes, sir. 

Q. That was done by the proclamation of the President in January last year and by 
another proclamation in Aprill-A. Yes, sir. 

Q. What was the effect of that proclamation upon the value of the tradersbips along that 
river ~-A. It greatly enhanced their value by making them a more perfect monopoly, by 
removing all opposition and rivalry. 

Q. Did it dispossess any people who had acquired title to lands there 7-A. I cannot say 
that it dispossessed people who had acquired title, because I am not sufficiently familiar 
with the legality of their title, but I know that it dispossessed people who claimed that they 
had a title, and who, no doubt, but for this, would eventually have acquired title. 

Q. Do you know Lower Brule City ~-A. I 'know Brule agency. 
Q. There was a town laid out there called Lower Brule City. The people are here apply­

ing for a large amount of damages by reason of the fact that this order destroyed all busi-
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ness there, and prevented trading establishments being opened. Do you know anytling 
about that ~-A. No, sir. 

Q. Were you or any of your subordinates ever called upon to turn out an Indian woman 
who traded there in opposition to Orvil Grant and Bonnafon ~-A. Yes, sir; Mrs. Galpin. 

Q. Please state under what circumstances.-A. An application came to me from the 
Indian agency at Standing Rock for troops to close up and remove the store kept by Mrs. 
Galpin, a full-blood Sioux squaw, who was engaged in trading with the Indians, and I 
declined to grant the request. 

Q. Were any efforts other than that made to remove her ?-A. The agent and the trader 
made every effort that they could without resorting to force, so far as I know; and I im­
agine that they were deterred from effecting their purpose by force only, because all the Indi­
ans desired her as a trader, and they were afraid of encountering their hostility. 

Q. Please state in general terms what you believe to have been the effect of this law of 
June, J870, giving the appointment of post-trader to the Secretary of War. What has 
been its effect upon the condition of the officers and men and on the morale of the troops and 
the Army ?-A. Well, I don't believe it has affected the rnorale of the troops or the officers. 
I am very glad to be able to say that. I don't believe that it has affected them in the 
slightest degree. I have investigated this matter very thoroughly, and I am unable to con­
nect, in the slightest degree, any officer or soldier with it. The effect has been to greatly 
embarrass them and add to the inconvenien1'.es of frontier life, which, even under the most 
favorable circumstances, are very great, as the troops and officers are required to pay what 
would be considered in the States exorbitant prices for everything, owing to the immense 
distances that goods have to be transported. That is the case always, but this law placing 
the appointment in the hands of the Secretary of War, and then being used in the manner 
that be has used it, by putting these appointments at the disposal of a certain ring, and tax­
ing the profits in this way, by these exactions, all of which bad to come out of the pockets 
of the soldiers and officers, has, as I said before, greatly increased the inconveniences and 
expense of living on the frontier. 

Q. The old system was to have a sutler or sutlers appointed by a council of administra­
tion ~-A. Yes, sir; the three senior officers at the post, except the commanding officer, 
constituted a council of administration. They nominated a man for the position of sutler, 
and that nomination was approved by the commanding officer of the post and then by the 
department commander; and that constituted the appointment, and in that way it would be 
impossible for operations like these to be carried on. 

Q. And then if the man selected was exorbitant in his charges they had a right to give 
license to another, so as to bring him to reason ?-A. Yes, sir. 

Q. Under the present law they have no such control over the trader ?-A. No, sir; not 
only that, but if known to purchase elsewhere what we required for our own table we have 
been called to account. I have known the post-trader at Fort Lincoln to go out and stop an 
officer's wagon, driven by his servant, and inspect the wagon to see what was in it, and 
threaten to use his influence with the Sncretary of War because we traded with a town five 
miles distant, where we got things at about half his prices. 

Q. ·were those facts ever reported by you in any way to the Secretary of War?-A. No, 
sir, they were not; because I was just as suspicious of the Secretary as I was of the sutler. 

Q. Had you any doubt that the sutler would have had influence to have himself sustained 
in his exactions 1-A. No, sir; I had no doubt. You asked me if I ever reported these things 
to the Secretary of War; I did report about this officer I have mentioned. I considered that 
a test case, and I saw then that the Secretary of War was goiug to stand by the sutlers. 

Q. And he did stand by them ?-A. H~ stood by them as long- as he could. 
Q. 'Where does this Mr. Seip come from ?-A. He claims to have come from Baltimore. 
Q. Had you ever known him before he was appointed there ?-A. No, sir; and I do not 

want to know him again. 
Q. Is he there now '?-A. He will be here to-morrow or next day and he will tell you the 

whole story. 
Q. He said that he divided with Hedrick and Rice ?-A. Yes, sir; and he said that after 

dividing the profits, $15,000 a year, he never had more th11.n $2,500 or $3,000 left, and he was 
getting tired of it. 

Q. Do you know of any other posts at which the money was divided with anybody 7-A. 
I don't know it so directly as in this case, because I brought this man up into my room and 
he told me; but I know it well enough to satisfy me. 

Q. State your belief, generally.-A. I believe that Fort Bufonl probably pays as large a 
tax, or nearly as large, as Fort Abraham Lincoln. That is one of the largest posts in the 
Northwest. 

Q. Do you know whom that is paid to 7-A. I think Hedrick has a share of that. Leigh­
ton is the trader. 

Q. Do you know of ariy other person than Hedrick who is interPsted in that ?-A. No, 
sir; but I always regarded the Secretary of War as a silent partner in all these transactions. 

Q. Do you know of the Secretary of War being engaged in any other transactions by 
which public money has been spent without authority of Jaw 1-A. It may be because I am 
not informed in regard to the law that I think so, but I heard an artist in New York speak 
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of the Secretary paying several hundred dollars apiece for several oil portraits of different 
persons, anu I knew that he was paying it out of Government money, and I never bad read 
the law authorizing the procurement of these portraits in that way. 

Q. Do you know whose portraits they were ~-A. I was under the impression that one of 
them was lris own. I am not certain as to the other. The artist spoke of" prominent offi­
cials," and I got the impression that one of them was the Secretary's own portrait. 

Q. Who was the artist 1--A. Huntington is the artist's name; I do not know his initials. 
Q. Do you know w bat the portraits cost apiece? -A. He said that the Secretary had 

given him so much work that he had put down the price. The way the conversation came 
about was this: I had gone around to see him in regard to some work that I was going to 
have done myself, and I spoke about what a portrait of that kind would be worth, and he 
mentioned that he had done a good deal of that kind of work for the Secretary of War, but 
bad charged him less because he bad given him a good deal of work; I think he mentioned 
$500 apiece as the price charged the Secretary of War. 

lly Mr. ROBBINS: 

Q. Do you know how many ~-A. He said "severaL" 
Q. With whom did the Secretary of War stay when he was on this visit to your post?­

A. Well, sir, he did not stay with anybody. 
Q. How long was he there '?-A. He was there but a few hours. lie came down the 

river, and I knew of his coming and gave him such attention as his official position required ; 
a salute was fired, but my knowledge of his transactions and my opinion of them was such 
that I did not meet him at the edge of the rese1 valion, as was customary. I staid at my 
door and waited till he came, and transacted what business I had to transact with him, and 
he went away. 

Q. Who did meet him ?-A. I did not. Mr. Seip, the day before, sent me a note saying 
that he understood that the Secretary of War was about to visit the post and he thought I 
would like to entertain him, and he sent up three baskets of VI ine. I sent back the wine with 
a note stating that I did not drink wine myself, and in any event I did not propose to en­
tertain the Secretary of \Var with wine, so I returned it. 

Q. Then you did not entertain him !-A. No, sir; I did not, except as I was required to, 
in an official way. 

Q. Was he entertained by any one at the fort ?-A. No, sir. 
Q. Did Mr. Dickey ever tell you that he or his partner, Wilson, ever divided their money?­

.A. No, sir; on the contrary, he told me that the reason that he was removed was that they did 
not. Mr. Dickey gave me to understand that he \vas removed because they did not divide. 
He was among the first to call my attention to this matter. \Vhen there was a rumor that he 
was to be removed, he said to me, '(I don't know whether you know it or not, but there is 
not a post on this river that does not pay a tax except ours, and we don't pay simply be­
cause nty brother is chairman of the military committee." 

Q. Then his brother went out of Congress ?-A. His brother went out of Congress, and 
he went out of the sutlership. 

Dy Mr. RoBBINS: 

Q. Did he tell you whether he had a proposition to divide ?-A. No; he did not tell me 
that. I don't believe there was any propos1tion made to him, beeause he gave me to un­
derstand that his place was wanted for other people, and that he would have to get out. 

lly the CHAIRMAN: 
Q. And he held it as long as his brother was chairman of the military committee ?-A. 

Yes ; and did not have to pay any tax. 
Q. He was appointed April, lt372, and he held it until 1\Iay 24, 1874; that is the time 

that Mr. Dickey went out of Congress ?-A. He was the first oue to assure me positively 
that every post on that river paid a tax except his own. I was satisfied that the Secretary 
of \Var's desire to get him out was not for the reasons stated in his letter to me, in regard to 
the alleged violation of revenue laws and the disloyalty of Bob \Vilson. 

Q. Because you had investigated those charges and made a report that there wa<> no foun­
dation for them '?-A. I made a report that, so far as Mr. Wilson's loyalty was concerned, he 
was all right, and I was unable to find that Dickey had violated the revenue laws. I put 
tJ.e rr.a t r into the hands of the revenue officers, and they investigated it very thoroughly. 

Q. Was this Wilson a relative of Senator Wilson {-A. No, sir; no relation. I did men­
tion, however, in my report, that I considered Mr. Dickey an unfit person to bold a trader­
ship. He drank a good deal, and although he was very kind-hearted and obliging, he ex­
ercised a bad influence over young officers; that was my objection to him; but I know 
that was not the ground upon which he was removeJ, because other traders, with the same 
faults, held their places. 

Q. Is Mr. Seip a man of good moral character ~-A. \Yell, sir, I would hate to testify to 
the moral character of any post-trader in these times. 

Q. \Yas he a great improvement, in that respect, upon Mr. Dickey ?-A. No, sir; I think 
I could mnke the same objection to Mr. Seip us to 1\lr. Dickey, in regard to drinking. 
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Q. And he came to you there a stranger ?-A. Yes, sir ; I never had seen him or hearu 
of him. 

Q. What is Mr. Wilson, is be a reputable man ?-A. He is considered a reputable man, 
and he is very popular with the officers. He has been connected with the Army a great 
many years, and most of the officers of the Army know him. 

Q. The allegation is that that order extending the Great Sioux reservation was made by 
the President of the United States out of care for the welfare of the Indians there, so as to 
prevent them from having unlimited supplies of rum. I wish you to state whether, in your 
judgment, that order accomplished that design ?-A. No, sir; I don't believe that the In­
dians got one drink less by the extension of the reservation. 

Q. Do you believe that that was the real object of issuing that order ~-A. Well, I would 
rather not answer that question. 

Q. The effect of it was, however, in addition to improving the morals of the Indians, to 
improve the profits of the traders, was it not ?-A. I think the profits of the traders left the 
morals of the Indians a long way behind. That was the general impression along the river, 
that the order was for the benefit of the traders. 

Q. Do you know of any persons having been sent off any of the reservations, who tried 
to deal there, so as to prevent any interference with the exclusive privileges of Orvil Grant 
and Bonnafon ?-A. There was a case farther up the river, in which I think a man named 
Tom Thurn was removed on those grounds, and I think the reservation was enlarged at a 
point up the river for the same purpose. 

Q. What reservation is that ?-A. It is the reservation on which Fort Peck is situated. 
Q. That was extended to prevent opposition f-A. That is my impression, although I do 

not know it; and the current story there is, that Thurn was about to be removed and his 
privileges as a trader entirely taken away, and he obtained some affidavits showing that 
there were some frauds in the Indian Department, in which Leighton Brothers and Orvil 
Grant were mixed up, and he showed them the affidavits, and they allowed him to continue 
his trade. 

Q. What were the alleged frauds ?-A. It was something in connection with furnishing 
a certain amount of corn to the Indians at one of the agencies; and the same amount 
of corn was used to go through a certain form, at one place, and get a receipt, and then 
it would be carried along and delivered at another place. I had a case of it at my post. 
There were about eight thousand bushels of corn delivered at my post, in Indian sacks, and 
I sent down and notified the trader that I would not receive them. They were marked, 
"Indian Department," and I notified my quartermaster not to have anything to do with the 
corn. 

Q. Explain how that fraud was attempted.-A. Well, for instance, suppose that a con­
tractor who furnishes forage to the military authorities at Fort Abraham Lincoln should 
have a contract to furnish forage at an Indian post several hundred miles up the river. He 
puts the forage in sacks. It is to be inspected at a certain point down the river by Indian 
inspectors; they inspect it, and report that the contractor has started with so much corn for 
such an agency; and it must be marked with the Indian brand. Now, if the contractor can 
make an arrangement with the Indian agency where he is going to deliver it, to certify that 
that amount has been delivered, he can take the corn and go where he pleases with it. This 
man happened to bring this corn to my post. He brought eight thousand bushels there in 
Indian sacks, which showed inspection by the Indian inspectors, and I declined to receive 
it ; it was reported to the department headquarters, and the matter was carried to vVash­
ington, and an order came back from the Seeretary of War or War Department that the 
forage in those sacks must be received. 

By the CHAIRMAN: 

Q. Although you were satisfied that it belonged to the Indian Department and bad been 
sold to them ?-A. Well, I was satisfied that it was a very suspicious circumstance, to say 
the least of it, and it opened the way for frauds. To show you how the Indian traders and 
Army traders are all mixed up, the contractor for this corn that was d6livered at my place 
got Mr. Seip, the post-trader, to act as his agent to receive it. Seip stood by to see that it 
was weighed. They had some difficulty, and one of the clerks from my post went to Saint 
Louis to look over the papers, and he saw the bill sent by Mr. Seip to this Indian contractor, 
and found an item of $50 paid the sergeant who weighed or hauled the corn. Now, the Gov­
ernment pays the sergeant, and the only inference we could draw was that the sergeant was 
paid for making false weights. We had it all weighed over again, and every sack that bad 
been under the sergeant's supervision fell short twelvE:' to fifteen pounds. 

Q. You refused to receive this corn because it was paid for as Indian supplies ?-A. It, in 
my opinion, would not have been marked as such unless it had been paid for. I never 
knew of sueb a case. 

Q. Then you reported these facts to the War Department~-A. No, sir; I reported to 
General Terry. He reported to General Sheridan, General Sheridan reported to General 
Sherman, and then the matter, in regular order, I presume, was sent to the Secretary of War, 
and there came back an order, through the regular channels, to receive it. 

Q. You got that order and then you did pay for the corn ?-A. Yes, sir; V'ouchers were 
given in payment. 
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Q. Have you any doubt that that corn was paiq for twice by the Government ?-A. I 
believe that it was paid for twice; but I cannot prove it any better than I have told you, 
because when they gave me the order to receive it, I considered that I was relieved from all 
responsibility in the matter. 

Q. About what time did you bring these facts to the notice of the War Department ~-A. 
This is a matter of record ; according to my memory I should say it was in the month of 
September last. 

Q. What was the name of the contractor who was to supply you with this corn ?-A. I 
cannot give you the name. He never appears at the post. He does his business through an 
agent. Mr. Seip acted as his agent on this occasion. I think he lives at Sioux City. 

Q. Do you know whether be was the same contraetor who bad a contract to supply the 
Indian agencies ?-A. Yes, sir; I know be bad, and I know that the same boat that 
brought supplies to me went on up the river to the Indian agencies. Speaking of Indian 
supplies, I have known boats passing up the river to trade off Indian flour to citizens along 
the river. 

Q. You said that that corn was inspected. I understood you to mean that it was branded~ 
-A. Well, I considered the brand as an evidence of inspection. 

Q. Whom was this particular lot branded by ?-A. That I cannot tell. "U. S. Ind. 
Dep." was the mark. 

Q. Was every bag branded in that way ?-A. Yes, sir; every bag. 
Q. Could that mark have got there by accident 1-A. 0, no; they did pot claim it was 

by accident, because they could not explain it in any such way. 
Q. How did they explain it or attempt to explain it ?-A. They explaiced that they had 

not calculated just the right amount for the Indians, and they had made a mistake of 8,000 
bushels at one agency. 

Q. How many Indians were there at that agency ?-A. That I cannot tell, but there was 
no such number as that that mistake could occur. 

Q. They did not want 8,000 bushels of corn for their support ?-A. No, sir; or at least 
they did not want such an amount that a man could make a mistake of 8,000 bushels. 

By Mr. RoBBINS: 
Q. Do you know who was the Indian agent who must have been in complicity with 

that fraud ?-A. No, sir; I cannot state the name. He was the agent at Fort Peck. 

lly the CHAIRMAN: 
Q. If you know of any other transactions of that kind, state them.-A. At the town of 

Bismarck, opposite Fort Lincoln, a steamer passing up last fall sold' some flour to a man, 
eight sacks, and when be got it, up to his house,he found that the sacks belonged to the Indian 
Department. That wa·s a boat carrying supplies to the agency unuer a contract. 

Q. Who was the owner of the boat f-A. That I cannot tell; it is very easy to ascertain. 
Q. This man bought eight sacks of flour, and when he got them to his house he discov­

ered that they were marked with the brand of the Indian Department ?-A. Yes, sir; and he 
let the fact be known. Raymond (who, as alleged, received the appointment of Indian 
agent on payment of a thousand dollars,) beard that the sacks of Indian flour were there, 
and had been discovered, and - that there was going to be an official investigation, and he 
started a man in the night, on horseback, to head off this steamer, (sometimes you can beat 
a Missouri River steamer with a horse,) and he heaued the steamer, and told them of the 
scrape they had got into, and they sent back and got the flour. 

Q. Did the steamer go back ?-A. No, sir; I guess they sent an order back; I don't rec­
ollect the way it was done exactly, but I believe that the flour was reclaimed. 

Q. Do you know of any other transaction of that character?-A. Well, if I were to tell 
you all the transactions that have come to me as matters of rumor and belief, I would take 
up a great deal of your time. I believe that the Indian storehouse was burned at Fort Ber­
thold, under very suspicious circumstances. It is claimed by people who have investigated 
the subject, that this man Raymond laid in an unusually large supply of flour in the fall ; 
nobody could understand what he wanted with so large a stock, because there would not be 
a demand fJr it, but after navigation had closed, the agency building at Fort Berthold was 
burned, and, in order to keep the Indians from starving it was necessary to purchase in the 
market, and Raymond had plenty of flour on band to sell. I know that he sold more than 
he prob .\lly OJght tJ have sold. At that time I knew nothing of the circumstances; they 
came out afterward; but it was yet a month until the cars or boats would rnn to bring any 
new supplit s, and the citizens of Bismarck relied on this store, and they were almost entirely 
out of flour, and be wrote a note to me stating the wants of the citizens, and asking if I 
would not allow him to have so many barrels of flour for temporary use, to satisfy the wants 
of the people, and he would repay it with flour of equally good quality. I had no right to 
do it, bt.t, thinking it an emergency, calling upon my humani ty, I let him take the flour, 
and he aftenvard repaid it with flour of equally good quality; but I did not know at the 
time bow it happened that he bad got rid of his flour. 

Q. Were those facts ever brought to any Government officer's notice that you know of?­
A. 'Jhi > was a matter entirely relating to the Indian Department, and officers of the Army 
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on the frontier feel a hesitancy about calling attention to anything wrong in the Indian 
Department, as that Department is always very jealous of interference; but the matter was 
1eported publicly, because there was a correspondent of the Herald in that country at the 
time who thoroughly investigated all these matters, and it was published in the Herald; I 
saw it myself. 

Q. No notice was taken of it ?-A. No, sir; no notice was ever taken of it. To show 
how the Indian Departmeut dislikes interference on the part of the military, I will give an 
instance. The Standing Rock agency is about fifty miles from my headquarters. Through 
some mismanagement, and, as I believe, through fraud, their store of provisions became ex­
hausted two or three months before river navigation or railroad travel opened, and the 
Indians came to me and represented to me their starving condition, but as it was rather 
a common complaint with them, I was not satisfied with their statement, but sent down to 
the officer at that post, who is under my command, to investigate the matter, and desired 
him to call upon the agent and request a written statement of how much support they bad 
for those two months, and he replied saying that the supply was practically exhausted, and 
the Indians were living on their ponies and were in almost a starving condition. He asked 
me if I would not send down supplies. There was no law under which I could send sup­
plies down, but there is a law authorizing the feeding of Indians temporarily at a military 
post, and I said that if be would allow the Indians to come up, I would issue rations to them, 
trusting to the Indian Department to pay tht.m back, and in the mean time I sent a full 
report of the matter, which was referred by the Secretary of War tn the Interior Department, 
in which I stated that we had an abundant supply there until the opening of navigation, 
and suggested that the military department loan to the Indian Bureau. The Indian Bureau 
sent back word that they preferred to feed the Indians themselves, and they would not 
accept the loan, and the Indians were in a suffering conditio!} for two months, when they 
could have had ample supplies by complying with my suggestion. Mr. Smith was Indian 
Commissioner at the time. 

Q. 'Vhat was the reason that they were short of supplies there for two months 1-A. I im· 
agine that somebody else got their supplies. 

Q. Their sacks had gone to some other post ~-A. Yes ; I imagine that they had gone to 
some other post by a miscalculation. 

Q. I asked you who was the contractor for this corn that you have spoken about; was 
he from Saint Paul ?-A. He may have been from Saint Paul, or Sioux City. 

Q. Was not John H. Charles the man ~-A. I cannot so testify; but the name appears to 
me to be the same. 

Q. And the name of the agent at Fort Peck was Alderson, was it not ?-A. I do not know 
anything about that. 

(~. Do you know who owned that boat ?-A. That I do not know. 

Dy Mr. RonmNs : 
Q. 'Vas Coulson the name of the owner?-A. There were three or four different parties 

mplicated in that corn matter, and I cannot state any particular one. 
By the CIIAIHMAN: 

Q. Do you know who were interested in that corn at all ?_:_A, No, sir. 
Q. 'Vas Mr. Bonnafon in it in any way ?-A. That I do not know. I only know offi­

cially that the same man who furnished the corn to the military at Fort Lincoln, was the 
man who was interested in the contract with the Indian Department. 

Q. Do you know a man named John Smith out there who was a contractor ?-A. Yes. 
Q. If he ever told you anything about the Secretary of War coming down the river and 

fixing up a treaty with Canada, or anything of that kind, tell us what it was.-A. Well, 
sir, I never would have thought of that if you had not mentioned it. There is a great deal 
of smuggling, particularly in the whisky trade, across the British border there, and this man 
Smith iuformed me that one of the objects of the Secretary of War's visit to that country was 
to effect some arrangement, the details of which I did not interest myself in, by which facili­
ties should be provided for getting whisky across the border at some reduced rate. I took so 
little interest in the matter that I don't remember that I have ever spoken or thought of since; 
but I remember that tbat was the statement, that the Secretary was out there to see if he 
could not make somfl arrangement by which better facilities could be providad for runninO' 
liquors across the border, better facilities for the traders. It was some arrangement by 
which the traders at those posts along the frontier would have increased advautages. I 
uever weut into the particulars as to how those advantages were to be iucreased. 

By Mr. ROBBINS: 

Q. Do you know anything about the traders at Fort Peck having anything to do with 
that corn fraud, or was there any complicity on their part "?-A. The only way that there 
could have been fraud would have been by complicity on the part of the agent. 'l'he 
agent would have to relieve the contractor in some way, by certifying that this corn had 
been deliYered. 

Q. I mean complicity on the part of the h'aders ?-A. My experience has been that the 
traders and the agents are interested with each other very generally. 
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Q. Tl1at they l11tve an understanding- ?-A. Yes; not only an understanding. but I have 
known Indian chiefs, within the last four or five years, to accuse their agents, in my pres­
ence, of taking their goods at night out of the Indian storehouse and passing them over to 
the trader's storehouse, and then selling- them to the Indians over the counter. 

Q. You do not know positively "·hether such an arrangement existed at Fort Peck or 
not ?-A. No, sir; I do not. 

Q. This 8,000 bushels corn fraHd must have had the complicity of the Indian agent at 
Fort Peck ?-A. Ye~, sir; to have been succel'sful. 

Q. The report of the fact that this corn had been inspected and shipped to him ·would 
haYe reached him in the regular course of business, and if these sacks did not come to him 
he must have known it, and of course must have been in complicity with their being car­
ried elsewhere ~-A. Yes, sir. 

Q. You do not know whether the traders at Fort Peck were cognizant of that, or bad any 
hand in it ?-A. No, sir; it is my impres~ion that those affidavits that I spoke of Thurn 
having produced referred to a fraud of that kind, and implicated the traders at Port Peck. 

Q. And he retained his position by threatening that exposure ?-A. Yes, sir; that is my 
understanding. 

Q. And Orvil Grant and Bonnafon 'vere the traders there at that time ?-A. Yes, sir. 
However, as to the dates when these several traders g-ot their places I am not positive. 

Q. But you do know that Orvil Grant and Bonnafon were the traders at the time these 
frauds took place f-A. Yes, sir; so I believe. 

Q. You spoke about it being a common practice to sell Indian flour off the boats along 
the river to citizens ?-A. I do not think I said that it was a common practice. I mentioned 
a particular instance. I in tended to give the impression that it is commonly believed to be 
done, Rnd I statr.d an in!.itance that I and hundreds of people have knowledge of. 

Q. Well, it is a common understanding that such things are done ?-A. Yes, sir. 
Q. How extensive that ldnu of trade is you don't undertake to state ~-A. No, sir; except 

that I think that is probably one of the causes of shortage in those supplies that I spoke of. 
Q. Do you know of any instance in which the contractors who furnish these supplies own 

the boats on which they are carried ?-A. It miglt be so, but I would not be likely to 
know it. 

Q. You do not know wl1ether this man Coulson owned the boat and was the contractor in 
the case in which the sacks of flour were sold or not ?-A. If I had access to my records I 
could tell what boat it was and who was the man; I cannot from memory. 

Q. Speaking of the traders at Fort Peck, I called your attention to them and mentioned 
the names of Grant and Bonnafon awhile ago; are you sure it was Grant and Bonnafon, or 
Grant and Leighton ~-A. Leighton was a party. Bonnafon never visited Fort Peck, to 
my k11owledge. Leigbton, I know, was a party. I have no knowledge that Mr. Bonnafon 
ever visited that post, but Bonnafon and Grant came there together at the time of that in­
specting-tour of the posts they were interested in. Bonnafon said, "We are interested" at so· 
so, and l!'ort Peck was one of the posts mentioned; so he gave me the impression that that 
was one .of the posts they were jointly interested in. 

Q. Mr. Grant was interested with Leighton at the time of that corn fraud, was be ?-A. 
That is my belief. I have no knowledge that Mr. Grant ever resided or traded at either of 
those agencies, and I am under the impression that he was not present there when tLis took 
place. 

Q. At what point was the inspection of that corn made ?-A. I am under the impression 
that it was inspected at Sioux City; It was at some point away down the Missouri River. 
I do not know who the inspector was. 

By the CHAIRMAN: 

Q. Have you any statements, made to you in writing some time ago, by traders who were 
ejected from posts, stating the reasons why they were ejected ?-A. Yes, sir; I have a 
statement made to me by Mr. Robert ViTilson, but I bad only reached my post about a week 
before your summons reached me, and I was unable to place my hand upon his letter. That 
letter was written in the summer of 1874, and in it he called attention to the sale of trader­
ships on the Missouri River, and said that be expected to he able to prove that Belknap 
made these posts articles of ·traffic, and tbat he was the most corrupt official who ever occu­
pied high position. Some expression like that occurred in the letter. 

Q. Did you ever get any such statement from any person else, either written or verba17-
A. I received a statement from Captain Harmon, who was removed at Fort Rice, in which 
he tells me about the barter and sale, and money having been offered and passed, but I did 
not impress it upon my mind, for the reason that he will be here himself and will give all 
the facts; he is a reliable witness, and I suppose he is on his way here now. I know of a 
citizen receiving a statement from a prominent offieer of the Army asking this citizen to ex­
pose the whole thing, and giving as a reason why be did not want to do it himself that the 
Secretary of War had been extremely kind to him. 

Q. Do you know whether any of those statements were ever forwarded to the Secretary 
of War, or made known to him directly ?-A. Yes, sir. 

Q. PleRse state your knowledge on that subject.-A. I think Mr. Wilson forwarded d. 

H. l\iis. 184-11 
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a statement to the Secretary of War, calling hi;o; attention to this condition of affairs. Then 
I know by current report-! knew it before this investigation brought the fact out-of a 
statement having been forwarded from Fort Sill by General Hazen, and also by General 
Grierson. I do not know how it was forwarded, whether through the regular che,nnels or 
not. It did not go through General Sherman's headquarters. 

Q. Mr. Wilson's statement must have been forwarded in 1874, about the time that Mr. 
Dickey was removed ?-A. Yes, sir; from the very first it Las befn known that this man 
Hedrick has been the collector. 

Q. He is an internal-revenue collector, is be not ?-A. Yes, sir; internal and external 
both. 

By Mr. ROBBINS: 
Q. Was there some fraud at Bismarck, in the way of making away with supplies, and 

did you have certain parties arrested there~ If so, tell us all about that.-A Yes, sir. It is 
impossible in that latitude to keep sentries on duty all night, it is too cold; and that at 
times furnishes opportunity for theft which would not occur otherwise, as men will take the 
risk of exposing themselves for an hour or two. We found that in that way the Govern­
ment was losing a large amount of corn at Port Lincoln, opposite Bismarek, and it was, on 
a small scale, a good deal like this post-tradership business, we could not get at it until we 
could get some member of the ring to tell. Finally, I got one of the soldiers whom they 
bad bribed to aid them, a man that was stationed to watch the corn. They had bribed 
him and paid him about half the value per sack, and in that way they had taken off hundreds 
of sacks. There was no way of determining the number of bushels that they took; but it must 
have been up in the thousands. ·we traced it to Bismarck, and arrested the men ; some of 
them were considered prominent citizens there, and they were tried before the United States 
commissioner, and are now serving out terms in the penitentiary. That is about all there is 
of that. 

Q. There were no officials implicateJ in that, that you know of?-A. No, sir; just a case 
of ordinary theft. 

By the CHAIRMAN : 
Q. I want you to answer a general question. Had the Secretary of War been a man of 

purity of character and integrity of purpose, could these frauds have continued going on! 
-A. They could not possibly. 

Q. And it was because they were protected and shielded by him that they occurred f-A. 
They could not possibly have been carried on to anything like the extent they were without his 
connivance and approval; and when you ask me how the morale or character of the Army 
is affected, I, although belonging to the Army, think it is one of the highest commendtt.­
tions that could be made of the service, to say that it has not been demoralized, when the 
head has shown himself to be so unworthy. 

By Mr. RoBBINS : 
Q. I suppose the officers and men have been J!reatly extorted from, because of his com­

plicity ?-A. Yes, sir; and they have knGwn all the time, when buymg any article, that a 
portion of the money was going for improper purposes. 

WASHINGTON, D. C., April 4, 1B66. 

GEORGE A. CTJSTER recalled and further examined. 

By the CITAIRl\IAN: 
Question. Please state why it is that you and other Army officers have not heretofore given 

information with regard to these abuses which have existed at posts under your comtuand, 
and coming within your knowledge.-Answer. It is principally because of the existeuce of 
an order issued by the Secretary of War, March 15, Hl73, that ·• no officer, either active or 
retired," I am giving the words of the order, "shall directly or indirectly, without being 
called upon by proper authority, solicit, suggest, or recommend ar,tion by memuers of Con­
gress for or against military affairs. Second, all petitions to Congress by officers relative 
to subjects of military character will be forwarded through the General of the Army and the 
Secretary of War for their action and transmittal. Third. An officer vibitiug the seat of 
Government during a congressional session will, upon his arrival, register his name at the 
Adjutant-General's Office as now required; and, in addition, address a letter to the Adjutant­
General of the Army reciting the purpose of, and time that will be embraced by, his visit, 
and the authority uncer which he is absent from his command or station. The purpose or 
object so recited will be the strict guide of the offieer during his stay." By the term:s of this 
order it will be seen that neither I nor any other officer could solicit, suggest, or recommend 
action to any member of Congress upon any military subject, and that if I chose to visit the 
city I must record in the Office of the Secretary of War what I came here for, and then must 
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not speak or write upon any subject different from that which I had recorded at the office of 
the Secretary of \Var. That sealed the mouths and tied the hands of the officers of the Army 
about as effectually as it could be done. 

Q. Do you know whether this order was strictly enforced ?-A. Yes, sir; officers have 
come here on matters entirely different, perfectly proper and legitimate, not relating to the 
transactions of the Secretary of War, and he has snubbed them and treated them in a very 
disrespectful manner; for the reason, as I imagine, that he wanted to discourage the visits 
of officers to Washington, where they would be likely to be brought in contact with mem­
bers of Congress. I am very glad to give this testimony, because I see that some of the 
papers have expressed surprise that the officers have not reported these matters. 

Q. So, since 18i3 no officer of the Army felt himself permitted, no matter what his knowl­
edge might be, to recommend any measure unless he first informed the Secretary of Wat· 
that he was going to do so 1-A. No, sir; they felt this way, that if they should report any­
thing against the Secretary of War, of course when it reached his hands he would pigeon­
hole it, and he would probably pigeon-hole the officer at the'same time. They gave respecta­
bility to the mode of transmittal by adding the name of the General of the Army, but that is 
a mere form, because any paper that is to go to the Secretary of War must go necessarily 
through the General of the Army. The main point was to get all communications of officers 
passed throvgh the Secretary of War. 

Q. The Secretary of War is the final receptacle of all communications of every kin:l from 
officers of the Army ?-A. Yes, sir. 

Q. Is the order still in force 1-A. Yes, sir. 
Q. Prior to the date of this order were there any regulations of this character in the 

Army f-A. None that I know of. An officer could write to his member of Congress as 
freely as any other citizen. I do not know why, because he is an officer in the Army, he can­
not approach a member of Congress that represents the district he hails from the same as 
any other Citizen can. There is a preamble to that order which purports to explain the object, 
but it is all humbug, because instead of members of Congress being annoyed by officers of 
the Army they are glad to meet them. 

Q. Under that order could you have replied to even your 0wn member of Congress when 
he wrote to you for information ?-A. No, sir; I should first send it to the Secretary of 
'Var. If you should write to me and ask if I had any knowledge of a certain subject, I 
would have to send it to the Secretary of War and trust to him to hand it to you. 

Q. In giving your opinion even as to the government of the Army and its internal econ­
omy, you would have had first to submit your communication, in reply to any inquiry of 
the kind, to the Secretary of 'Var 1-A. Yes, sir; before it could be transmitted to a mem­
ber of Congress. 

Q. And so under this order it was impossible to have the Army heard on any subject 
touching its interests ~-A. Yes, sir; there has been no voice from the Army since that orqer 
was issued. 

Q. Would that order have bound the General of the Army himself f-A . Yes, sir. 
Q. He therefore could have given no opinion upon any subject touching the Army under his 

command 1-A. Not except through the Secretary of War, unless a committee should sum­
mon him before them. If they called upon him in the ordinary way to statehis views, he 
should submit them through the Secretary of War. 

Q. A disobedience of that order would have cost you your commission, would it not ?-.A. 
It would have been very apt to. 

Q. How is it regarded by the Army ?-A. It is regarded by the Army as a step to place 
the control of all information that officers might be in possession of in the hands of the 
Secretary of War, so that nothing should get beyond him except that which he chose to 
transmit. And in connection with the recent developments, it was about the most effectual 
safeguard that be could have thrown arouud his conduct to prevent exposure. 

Q. If you had direct knowledge of malfeasance in office by him, you could not, under 
this order, have divulged it ~-A. No, sir; there was no way that I could divulge it except 
through the Secretary of War, and I have no idea that he would ever have transmitted any 
information that would have been to his prejudice. 

Q. Had you ever beard of tho communication which General Hazen sent to headquarters 
here with reference to this Fort Sill business ~-A. I had heard that a communication had 
been sent, but did not know that it was from General Hazen. 

Q. That was known in Army circles years ago, was it not ?-A. Yes, sir. 
Q. Where has General Hazen been stationed latterly ?-A. He has been stationed at Fort 

Buford, in Dakota Territory, on the Upper Missouri River, somewhere in the neighborhood 
of a thousand miles west of Saint Paul. 

Q. A highly civilized country ?-A. Except the civilization that he takes with him, there 
is none whatever there. 

Q. How long was he kept there ~-A. He has been there several years; I do not know 
how long. I formerly served with General Hazen at l!'ort Sill. We were both there when 
the post was established. I remember when Evans first became trader there, and I imagine 
that it was about that time that General Hazen sent this communication, and then he was 
sent to Dakota. 
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Q. Is Fort Buford considered an eligible point at which to be stationed by the offbers of 
the Army f-A. I never have heard of any,body applying for it. 

Q. Do yon know Lieutenant Pratt, of the Army ?-A. No, sir. 
Q. You do not know whether he was sent up there too ~-A. I do not know, sir. 
Q. General Hazen is now in Mexico on account of his health, I believe ?-A. Yes, sir. 
Q. Do you know what his affection is ?-A. I do not; I only know that be is ill. I 

think his wounds trouble him. 
Q. He is a meritorious officer, is he not ?-A. Very. He has always rendered conspicu­

ous services ever since he has been in the service. He is colonel of the Sixth Infantry and 
brevet major-general. 

Q. ~low many troops had he under his command at Fort Buford ?-A. Six companies, 
with his own regiment. I heard General Sherman, in speaking of him the other day, Ray 
that he considered him one of the most meritorious officers in the service. He rendered dis­
tinguished services during the war. 

Q. He has married a daught~r of Washington McLean, of the Cincinnati Enquirer '1-A. 
Yes, sir, and she represents a gooJ deal of tue civilization that he takes with him when he 
goes to Fort Buford. 

Copy of a telegram from General George A. Custer to the chairman of the Committee on 
Expenditures in the War Department. 

"SAINT PAUL, MINN., .May 6, 187G. 

"General Terry, commanding the Department of Dakota, informs me that the report I 
forwarded from Fort Lincoln, regarding certain corn delivered at that post for the use of the 
Army, in Indian sacks, was received at his headquarters in this city, and after due investi­
gation was acted upon finally by his authority ; and that it was he and not the late Secretary 
of War who sent the order to I<,ort Lincoln directing that, under certain re<>trictions, in­
tended to protect the Government, the corn in question should be received. The receipt of 
the order was reported to me and I at the same time derived the impression that the order 
emanated from the War Department. As I would not knowingly do injustice to any indi­
vidual, I ask that this telegram may be appended to and made part of my testimony before 
your committee. 

"G. A. CUSTER." 

\V ASHINGTON, ftfurc!t 2!), 18i5. 
J. H. PRATT sworn and examined. 

By the CHAIRMAN: 
Q. You are the post-trader at Fort Randall, Dakota Tenitory ~-A. Yes, sir. 
Q. You were appointed on the 6th of August, ld70 ?-A. I think so. 
Q. Where did you reside when you received that appointment "?-A. Hillsdale, Michigan. 
Q. Where do you reside now ~-A. I reside more at Fort Randall than any other point. 
Q. Who attends to your business there ~-A. I attend to it myself. I have no agent. 
Q. Who procured you that appointment ~-A. Mr. Chandler; at that time Senator from 

Michigan. 
Q. \Vho else recommended you '-A. I was recommended by the governor, and by three 

or four members of Congress and a good many military men, and by the other Senator, Mr. 
Howard, who has since died. 

Q. Do you know George W. Argoe ~-A. I think there was a man by that name at Fort 
Randall when I first went there. A carpenterf 

Q. No, sir; I mean the lawyer.-A. I think he is practicing law somewhere in Iowa 
now. 

Q. He built your new store for yon, did he not ?-A. No, sir. 
Q. Didn't be work on it ~-A. I don't remember his working on it at all. 
Q. Are you certain that he was not employed by you to build it ~-A. I don't remember ; 

be may have been a short time. When I went there he was at work for the Government. 
Q. Have you ever had any conversation with him with reference to how you got that 

post-tradership f-A. I think it is very likely. 
Q. What did you say to him about it V-A. I presume I told him the circumstances, if I 

said anything to him about it, just as they occurred. 
Q. Please state what they were.-A. Very soon after this law was passed in July, 1870, 

under which the Secretary of War bad the appointment, it came to my knowledge, and I 
was out of business, and wanted something to do, and a brother-in· law of mine, Mr. Ferris, 
who has been a partner of mine from the commencement, and had been before, sugO'ested 
that I should come on here and try to get an appointment ; that I could command so~e po­
litical influence. I had been in the Army also. I went aud saw Mr. Chandler, Mr. Howard, 
Governor Baldwin, and Governor Blair, and several other gentlemen that I was acquainted 
with, and got their recommendations, which were pretty strong, and in my interview with 
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:Mr. Chandler, whom I had known for a good many years, he said, "I am going to Wash­
ington in a week or so, and I will meet you there ; probably I may be of some service to you. 
It was in the latter part of September I came on here, I think perhaps about the n:iddle. 
The Secretary of War was away. He had taken a vacation at the close of the session. I 
got here a day or two before he returned. I called at his office at the War Department the 
same morning that he returned. I had an interview with him, and presented my papers. 
He did not give me much encouragement that he would give an appointment, and I pressed 
the thing pretty sharply. He said,'' You can leave your recommendations, and it will be 
attended to, but there are a thousand applications." I didn't know much about the condi­
tion of business at that time. I pressed the thing very hard on him, but did not get much 
satisfaction. The next day I met Mr. Chandler, and I told him what success I had had, and 
he said, "I will go to General Bellmap and see what I can do for you; come around to 
my house to-night; in the course of the day I will see him." I came round that evening, 
and he said that he had had an interview with General Belknap, and he thought I would 
get an appointment ; that he had made a personal matter of it, and he had pressed it pretty 
strong; and he ad vised me to go and see General Belknap the next day with a list of the 
posts that I would like. The next day I went and had an interview with General Belknap. 
I had a list of perhaps a half dozen which was furnished me by General Myers, the depot 
quartermaster, with whom I had been acquainted. I consulted with him as to the posts, 
and their value, and with his aid we made up a list. General Belknap looked over it, and 
he said, ''You have got a very strong friend in Mr. Chandler. He is determined you shall 
have a post, and w:on't take no for an answer; and I suppose I will have to fix you up;" 
or something like that. He took the list and looked it over, and he said, "These are all 
promised." I think that list embraced Fort Sill, Buford, Laramie, and Fort Union, perhaps, 
the best posts that I could hear of. I knew nothing about them, or anything about that busi­
ness. He then said, "You come in to· morrow with another list; post yourself up." I then 
went to General Whipple, of the Adjutant-General's Office, and asked him to get me up a 
list of all the posts, and the number of troops at them, which he did. I went in with the 
list and General Belknap looked it over, and he said, "These are all settled; I cannot give 
you anything on that list." I thought the thing was a little queer, as I wns about the first 
man that interviewed him after his return, after the law passed. He said, "Try it again ; 
make out another." The third time I went up, and Fort Randall, which was considered the 
least important, was at the end of the list. He looked over the list and said, " I can give 
you one of these. I can't decide which one." It was getting along into September pretty 
well, then, and I pressed him pretty hard to settle it, as I wanted to go out to the frontier; 
but he declined to do it; said he had to look over the recom .nendations, and what he had 
promised, and he said, "You go home, and I will telegraph you." I objected. Said I, "I 
want to go out and get settled, and unless I go pretty soon it will be too late:" but I 
could not get any other :;atisfaction out of him except that, and I went horne to Michigan, 
and in,about a week or ten days I got a telegram saying that I was appointed to Fort Ran­
dall. That is about the history of the procurement of it. 

Q. Did you have any other person to go and see lim except Mr. Chandler f--A. No, sir. 
Q. Did you employ anybody else here ?-A.! No, sir; I did not. 
Q. Who was the post-trader at Randall before you were appointed ?-A. Mr. Hamilton. 
Q. Why was he removed ?-A. I suppose because I applied for some post. I don't know 

that there was any dissatisfaction with him, although about the time I went there, or shortly 
before, there was considerable change in the command there. Mr. Hamilton was understood 
to be a refugee from Missouri during the war. 

Q. Have you ever said what it cost you to get that post f-A. No, sir; I never told any 
man that I p~tid a cent for it. 

Q. Did you never tell Mr. Argoe tLat it cost you $3,000, aud that General Belknap got 
the money '-A. I did not. 

Q. You are quite positive about that r-A. I am, sir; I had the same impression that Mr. 
"Wilson and Dickey bad, that I was the only man on the river t~at did not have to pay. 

Q. So you never paid anything directly or indirectly to any one ?-A. I never did, sir. 
Q. Never said you did to anyhody?-A. I never did. 
Q. Never said so to Mr. Argoe ?-A. I never did. 
Q. He was at the post when you went there ?-A. Yes, sir. 
Q. You never told him in a confidential conversation t.hat you hau to pay General Belknap 

about $3,000 ?-A. I never did, sir; never told him any such thing. . 
Q. And you never did pay it ?-A. No, sir. 
Q. What do you have to pay out there as a pc,litieal assessment 7-A. The last presidential 

election I remitted $350. My recollection is that it wa" to Mr. Edmunds, the postmaster here, 
and I think once since then I have remitted $1 UO. 1 thi uk it was last year, according to my 
recollection. 

Q. Why did you remit that-by reason of the circular sent to you ?-A. Yes, sir. 
Q. Was the amount you were to ~<end stated in the circular ?-A. Yes, sir. 
Q. I<' rom whom was that circular f-A. ' I think it was sent by the secretary of the national 

republican committee. It was a lithograph circular with the amount filled in in ink, $350. 
Q. What are the profits of your post '?-A. They have varit:d considerau:y. 1 think the 
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first year or two they were worth about $10,000; since then it has run down a good deal.· 
When I went there the companies were over J 00 strong, now they are about 40 or 50. 

Q. You are still there ?--A. Yes, sir. 
Q. Now you say that your post and that of Mr. Dickey were about the only two that did 

not pay ~-A. Well, this Dickey post I learned of here ; of course within the last five or six 
years I have beard a good deal of gossip and seen it in the papers. 

Q. 'Vbat papers ?-A. The Chicago and New York papers. 
Q. You have never seen any contracts between these parties ?-A. No, sir. 
Q. Have you ever beard any of those post-traders talk about it ?-A. Never. I know 

Mr. Dickey. He applied to me to go into partnership with him when I went up there, but 
I did not like the style of man, and I declined to do so. I know Bob Wilson, too. 

Q. Did Wilson tell you his troubles ?-A. Yes, sir; be said be was having trouble with 
Mr. Dickey; that be was gambling away all the money. 

Q. Do you know any of the other traders ?-A. I know Mr. Welsh. 
Q. What does he say ?-A. He was raiseil in my town. I was surprised at his getting a 

position. 
Q. Who got it for him ~-A. I understood be went to Keokuk and got it. I know Mr. 

Leighton very well, too. 
Q. Has be ever told you what be had to pay~-A. No, sir; Mr. Leighton is very reticent. 
Q. Has Mr. Welsh ever told you ?-A. No, sir; I knew him and knew his father, and I 

was suprised at his getting a post. I met him here when I came the first time after mine. 
As to Mr. Leighton, I knew by the gossip that he bad three or four posts; that he had Forts 
Fetterman, Buford, and Abraham Lincoln. I learned that incidentally. ·when we traders 
get together we get to talking about where we can get goods cheapest, and he gave me a 
letter at one time to a firm in New York of whom be bought cigars. I called there and they 
drummed me very hard to sell me cigars. They claimed that they sold a great deal to Mr. 
Leighton, and they said they supplied all Leighton's posts. That was the first intimation 
I had that he bad more than one post. 'l'ben he went to his book and showed me a bill 
entered against Tillottson, at Fort Fetterman; another, to Seip, at Fort Lincoln, and another 
to Buford. 

Q. Have you any knowledge at all, then, regarding corrupt practices ou the part of the 
late Secretary of 'Var?-A. I don't know anything more than the public know. I have 
no personal knowledge on the subject. I know that I found things considerably different 
from what he told me when I applied. He told me that the traderships were all to be 
changed, and when I got out on the Missouri River, I found one concern running the whole 
thing-Durfee & Peck. 

Q. They were cleaned out finally ?-A. Well, I think they held them up as long as they 
could. I met General Sacket two or three years ago going up to investigate Durfee & Peck, 
and be told me that there were charges against them, and he was sent by the Secretary of 
War to make an investigation, and I know that that concern was not driven off tlte river 
for nearly a year after that. 

Q. Did be tell you what the charges were?-A. Well, he said that Mr. Peck was in the 
habit of getting tight and bragging round that be ran the Secretary of War, that he had 
controi of him, and that the Secretary divided with him. 

Q. \Vas there any effort ever made for your removal ?-A. There was; about 1872, I 
think. I had talked a good deal about this Durfee & Peck monopoly, and it came to Mr. 
Peck's ears, and he incited the officer at my post to have an additional trader appointed­
Durfee & Peck. This man's name was Campbell, and he circulated a petition which was not 
very extensively signed. It was signed by only two or three. There was no dissatisfaction 
with me particularly. I met Mr. Peck here in Washington, anu I was satisfied that be had 
incited the thing. 

Q. Did you see the Secretary of 'Var~-A. Yes: I saw him, but I don't think I had any 
conversation with him about that. I had a talk with Mr. Peck about it. He at first pro­
fessed to have pretty sttong influence with the Secretary of War, that he could get mere­
moved if he desired to, that I had been gossiping about them, talking about them. I said 
franldy that I had ; that I had said more even than be had beard ; that I was dissatisfied 
with the monopoly, and that I found I:bad been put off with the most inferior post on the river. 
And be sort of threatened me, saiJ that he could have me removed, and all that sort of thing. 
I said 1 thought from what I understood that he could, that his influence was very strong, 
but that while he was going for me I should make the best fight I could, and I would stir 
him up. The result of it was that be said he had no desire to get the post ; be only did that 
to stop my noise. 

Q. Did you help to tak~> his Eca1p aftenYard ?-A. "When I had an opportunity I didu't 
omit to take advantage of it. 
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\V ASHINGTON, ll[arc!t 31, ] 876. 

FREDERICK A. SAWYER (Ex-Senator from South Carolina) voluntarily appeared before 
the committee and made the following statement: 

In the examination of one B. Gordon Daniels, before this committee, I find a st~ttement, 
the substantial part of which I wish to remark upon. I read: 

'' Q. Did you pay him (Closs) the $500 ~-A. No, sir. 
"Q. Why did you not ?-A. Because Mr. Tracy was to pay me ~3,000, and from time to time 

he paid me $500 in small sums, and made out a memorandum in his own handwriting that 
he had paid me so much. I knew that he bad drawn out of the Treasury on a claim of his 
some $14,000 or $15,000, and was about leaving the city, and I stated that I wanted the bal­
ance from which to pay Closs. Mr. Tracy said he would not do it until he had made it 
out of the post. Then said I, 'You have got to go. ' He went up to the Secretary of War 
the next morning· and stated that he never had agreed to pay anybody, as Mr. Sawyer in­
formed me, and that he never had any understanding with me, and I was simply trying to 
force money out of him, and I took out the memorandum in his own handwriting and showed 
it to Senator Rawyer, and he asked me to let him take it to the f.:ecretary of War, which he 
did, and on the Secretary's seeing that he removed Tracy forthwith." 

Now I have to say to that, that I never carried any memorandum of any character to 
the Secretary of vVar from Daniels, and that I never knew Daniels at all until the Secre­
tary of War informed me that he was trying to force money out of Tracy, who had been 
appointed, at my solicitation, post-trader at Fort Stanton. When the Secretary told me 
that, I wrote a note to Tracy asking him to come and see me. I think I had to write a 
second note before he called. When he came I told him it had come to my knowledge that 
he had made a bargain by which he was to pay for this post-tradership, and I said to him, 
"Now I wish you to understand that if you pay a cent to a living man in any way or shape 
for that, I will have you removed at once." Then Daniels came to me and complained bit­
terly that I had interfered with his bargain. That is the whole sum and substance of my 
connection with the case. My only reason for interfering at all was that I discovered that 
Tracy had made such a bargain. I did not ask to have him removed, but I said to him, 
''I will have you removed if you pay a cent." I remember that Daniels came and showed 
me an agreement about it. I never knew that there was any ldnd of bargain between any 
parties about it until the Secretary of \Var informed me of the transaction with Daniels, and 
the moment he gave me that information, I took the action I have stated. I am prepared 
to answer any question that the committee may desire to ask in regard to this matter. 

FRIDAY, l'rfarch :~1, 1876. 
RL'FiJS K. CASE sworn and examined. 

By the CHAIRMAN: 
Question. \Vhere are you stationed at the present time ?-Answer. I am not now an offi­

cer of the Army; I was in the volunteer forcP-, and was breveted lieutenant-colonel. 
Q. Are you now employed in the Quartermaster's Department t-A. Yes, sir; I am chief 

clerk and cashier to the depot-quartermaster of New York. 
Q. Where is your office in New York ?-A. At the corner of Houston and Greene streets. 
Q. Do yon know of the purchase of carpet, furniture, &c., fur thi3 new quartermaster's 

building in Washington ?-A. No, sir. 
Q. Do you know of any purchase of carpets and furniture of a man named Love, in 

New York, at No. 25 Chambers street?-A. No, sir. 
Q. No purchases ·were made that you know oH-A. No, sir. 
Q. Do you know of any purchases being made there for the use of the Quartermaster's 

Department ?-A. I know there have been none whatever. 
Q. How long have you been stationed there ?-A. Since 1867 I have been in the Quar­

termaster's Department in New York. I mean to say that there has been nothing pur-
chased for the new building in Washington. . 

Q. It is alleged that carpets, furniture, &c., were purchased, and charged up and paid 
for by the Government as forage; has that ever been done to your knowledge ?-A. Kot to 
my lmowledge or to my belief. 

Q. It bas not been done in your office ?-A. No, sir. 
Q. Do you know George G. Love, :!5 Chambers street ?-A. 1\'o, sir; I never heard of his 

name before. 
Q. Do you know of any irregularities in the Quartermaster's Department at that place? 

-A. I do not. 
Q. Who is the quartermaster in Sew York f-A. Major C. G. Sawtelle is the depot-quar­

termaster; Colonel L. C. Easton, assistant quartermaster-general, is the ebief qnartermaster 
of the Military Division of the Atlantic; General Easton's duties are merely administrative, 
Major Sawtelle does the purchasing. 
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Q. Then you have no information of any kind that will further this committee in the 
object of their investigation that you know of~-A. I have not. I will say that there has 
been nothing purchased and sent from New York to Washington for the use of this new 
building that I know oC 

Q. I desire to include in my questions, of course, whether there have been any purchases 
for any other place than ·washington that you knl)w of which have not been properly 
charged '?-A. No, sir. 

A. F. HIGGS sworn and examined. 

By the CHAIR:\IAN: 

Question. \Vhere do you reside ?-Answer. In Houston, Tex. 
Q. Were you formerly in the United States Army ?-A. Yes, sir. 
Q. Were you ever an applicant for the position of post-trader at any fort ?-A. Yes, sir; 

at Port Concho. 
Q. ·who were you recommended by ?-A. Merritt, and quite a number of officers-some 

fifteen or twenty. 
Q. What steps did you take to secure that appointment ?-A. I left it in the hands ot 

Lieutenant Hudson, of Fort Clark, to send it to Fort .McKavett to have some vf the officers 
sign it that I knew, and from there I forwarded it to \Vashington. 

Q. Did you receive the appointment?-A. No, sir. 
Q. When was this ?-A. In the fall of 1873. 
Q. Who was appointed there ?-A. At that time a hitch occurred; Conrad was an ap­

plicant for the position. He was backed by Adams & Wicks. I did not know that 
this man Loeb, who afterward got it, come on to Washington and stepped in between us 
both. When Trainor was sold out at McKavett, Conrad got his stock, with the expectation 
of getting the place through the influence of Adams and \Vicks, here in Washington, but 
he did not get it; Loeb stepped in. I, in the mean time, had gone to the frontier to look 
after it. There I met Holbrook, formerly a resident of Indianapolis, who came there every 
winter for his health. He was a great friend of Mr. Martin McClure, Aiken, and Sam \Val­
lack. Through his kindness to me he offered to aid me in getting the place. There was 
no pecuniary interest on his part, because he had money enough. He told me if I could 
raise $1,500 or $2,000 he could fix it for me. My first idea of getting the post-tradership 
came to me through some merchants in Galveston, who offered to give me what goods I 
wanted. They had confidence in me, and first suggested my getting the place, as I had been 
in the Army. They offered to give me whatever goods I wanted. I thought if I got the 
position in any such way that they would repudiate it-that is, by buying it. They were 
honorable, high-toned men, and they are now the best merchants in Galveston. I had in the 
past seen the operation of buying privileges. and believed people always came out behind 
on it. Holbrook informed me that it would be necessary to divy on the profits. 

Q. With him ?-A. No, sir; with the parties by whose assistance I was to get it through. 
If there was any divying to do, I expected, of course, to do it with the parties who were 
going to ba0k me in Galveston-not that there was any arrangement made between us to 
divy, but, of course, I could not expect them to advance me goods on my face almost, with­
out giving them ample security, and also a big profit. I dropped the matter. I staid on 
the frontier then, and shortly afterward we got very intimate. I ranched with him, and we 
spent Christmas at Fort Clark, and would go to Jifferent posts. He told me then, that 
\Vallack, Aiken, and .McClnrP were the men who would have got the post for me-that they 
had the biggest backer in Washington, and that was Morton. The idea never, of course, 
came to me that Mr. Morton participated in that, but he seemed to be perfectly sure that 
Mr. Morton was backing up this clique. While at Fort Clark I commenced looking around. 
I thought I could get a contract for hay or corn, or something of that kind. Holbrook had 
money and offered to back me np in it. The amount of profit would not have been large. 
I found it was perfectly impossible to do anything. Adams & Wicks and a man named 
Cornell controlled every contract, and a man could not get a show. In fact, they would 
get cash for their supplies when others who furnished small supplies would have to go and 
get them discounted, and I have every reason to believe that these vouchers were taken 
and the mone-y obtained on them from the Quartermaster's Department, because there was 
not enough money in that portion of the country to handle it. They could not do it. Cor­
nell was the head radical politician; he managed everything in the interests of the radical 
party. The men working at the post of Fort Clark, laborers, who had no more rig·ht to vote 
than you had if you went there hunting, he voted in, and they were made to vote the radical 
ticket. There were some fifteen or twenty scouts there-negroes, who had no right to vote­
they were made to vote it. Cornell supplied these posts, for instance, with hay. He cut 
the bay off the prairie, and the Government furnished him with horses and fed their own 
horses, and yet he would charge on the contract $12 or $15, or whatever it was per ton for 
hay. 

Q ·was that cut nfi' the Govermr.ent reservation ?-A. Tile Government owns no -land in 
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Texas, and the limits of their posts are not defined. In the Indian Territory it is called a. 
reservation. They are all called reservations. Around these posts there are large towns 
growing, and they are encroaching on the posts. I know of men on the frontier to-day who 
are quietly taking the lines that extend across as th6ir property, and the first thing you know 
they will spring on the Government when they want to lay out their fort, and will say, 
"You can't do it; it is my property." They will put the Government in a hole for thousanllS 
of dollars. I know Dunwoodie, at Clark, who is doing that thing. 

Q. Taking up the land ?-A. Yes, sir. For instance, no lines have been laid out. Clark 
keeps spreading. It has been a sink-hole of iniquity, and, as it is now, it has cost the Gov­
ernment $160,000. They are building all the time out there, and they may move the next 
day. It has accommodations for 1,800 troops, and sometimes there are but two companies 
there. Mackenzie strenuously opposed it. He did not want his troops in elegant, big, rock 
quarters. These claims will be bought up sooner or later, and the parties will have the 
Government dead. The Government will either have to move their buildings or buy them. 
I came back to San Antonio. I staid there some two or three weeks. I became acquainted 
with Mr. Littell. He was a private or confidenti~l agent of General Reynolds. He was the 
first man from whom I heard anything about the house business, or General Reynolds's 
house purchase. I have never got enough acquainted with the officers there to understand 
it. Littell then told me regarding the removal of Reynolds from Austin to San Antonio. It 
was done, he believed, by Adams & \Vicks through money-may be Lockwood & Man­
ning, or a few of the bankers there. Adams & Wicks were too far away. They could not 
control the department, and could not manage things when the general was at Austin. 
They wanted him there. There is where all the teams start from. He did remove to San 
Antonio. 

Q. How did Loeb get in there? Your application was for Fort Concho; you were going 
to get that through Holbrook; Holbrook said you would have to divide with certain par­
ties, and you named tl1e parties. You did not get the appointment ?-A. No, sir. 

Q. Who got it ~-A. Loeb got it. 
Q. Who got it in 1873; did he 7-A. No, sir, iu 1874, I think. I was on the frontier, ana 

I did not hear of his appointment until I got back to San Antonio. I left Clark on the 8th 
of January and I got to San Antonio in the middle of January, and there I was told of 
Loeb's appointment by Major Judd, paymaster in the Army. I told him of my application, 
and he told me that I might have known that I could not succeed. Said he, ''You ain't in 
the ring; if yoa had gone to Washington probably you could have had just as much show 
as Mr. Loeb." 

Q. Did you know Loeb; who was he ?-A. I only knew him by seeing him. He was 
a Jew. 

Q. Do you ]mow whether he p·aid any money for his appointment ?-A. Only by hear· 
say. It was reputeu in Texas long before then that Loeb bought it. It was generally un­
derstood. I reported that to General Babcock in my letter complaining of the injustice, and 
I have his answer acknowledging the receipt of my letter. I told him it was reputed there 
that Mr. Loeb had bought that appointment. 

Q. About what time did you wlite to General Babcock ?-A. I did not write to him until 
six, or seven, or eight months afterward. 

Q. During the summer of 1875 ~-A. Yes, sir; I wrote two letters to him. I wrote an­
other letter regarding the appointment of Scanlon, postmaster there, and his confirmation. 
I brought in all these scandals about forage and the posts, and one thing and another, and 
everything out there that I saw at that time that was scandalous to the service. I told him 
that I had no interest in the world but the good of the service, and trusted that he would ac­
cept it in the spirit in which it was made; and he replied that he was very much obliged to 
me for the information, and that it had been useful to him. 

Q. You told him also about Loeb~-A. I told him the same thing; that the reports were 
that he had come on here and bought it, and also the reports that were about San Antonio. 
You could not meet an officer there but what he would talk to you about it. In fact, I was 
ridiculed. 

Q. For attempting to get an appointment without purchasing it ~-A. Yes, sir. 
Q. Yon received a reply to that letter from General Babcock ?-A. Yes, sir. 
Q. Have you that reply ?-A. When he bad the trouble there in Saint Louis, I hunted it 

up and endeavored to see what there was in it. 
Q. What is your recollection of its contents ?-A. That he was glad to hear from me; that 

it was some time since he had heard from me; that he had given attention to the contents of 
my letter, and was very grateful for the information ; I do not know how he brought it in, but 
he gave me to infer that he had made the President aware of these things. I will admit 
that I was chagrined and mad over the thing, and I took that method of going- to work and 
slaying things rigM and left. But I told the truth. There was not a thing but what was 
actually the truth. 

Q. That ends your connection with the post-tradership ?-A. Yes, sir. 
Q. If you know of any abuses in the quartermaster's department out there, state them, if 

they are in connection with Adams & Wicks, or any other contr11ctors. Do you know any­
thing about their modes of delivering their supplies, or defrauding the Government in any 
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way ?-A. Only general talk; but I will guarantee in ten days from the time I get home to 
send you the affidavits of two or three of the most reputable men in San Antonio, as well as 
Austin, who will state the whol facts. 

Q. You speak, for instance, in your letter of being able to state in regard to a ring which 
came into existence under the administration of General Reynolds, then military governor of 
Texas. Who composed that ring ?-A. Aiken was in it. 

Q. Who was he ?-A. Chief quartermaster of the department. 
Q. Who else were members of it f-A. McClure; he was the postmaster. 
Q. Who else was there in it ?-A. Sam. Wallack, from Indianapolis; he was supposed to 

do the political work. 
Q. Did he live down there 1-A. He lived there off and on; but he was post-trader at Me· 

Kavett. 
Q. That was the ring, and then there was the great contracting firm ~-A. Yes, sir; the 

firm of Adams & Wicks. There was also Pay & Dyer; they were horse men, and did the 
horse business. There was also Moore, Dye; Steele & Co. ; they were second-class contract­
ors or middlemen ; they furnished hay, oats, and corn. 

Q. There was a general understanding about this ring that nobody else could get into it? 
-A. Yes, sir; it was a close corporation. Wicks came on here to Washington, and was 
supposed to control the contracts ; what his influence was here, I do not know; I do not 
know who was his man. 

Q. Do you know of any contract which they got at higher prices than were bid by otLers? 
-A. I do not know of my own knowledge; I only know from hearsay. 

Q. What was the general allegation about the way in which they got contracts ~-A. The 
general allegation was that they got them through influence in Washington. 

Q. For instance, did they get more for corn than other parties .-A. Yes; they did; but 
it was poor quality-miserable. 

Q. How much more did they get for it than other parties ~-A. Sometimes ten and some­
times fifteen cents. I presume they put it on according to the freight. Sometimes the 
freight would be higher than at other times, by Morgan's line and others. 

Q. "\Vas it supposed that Reynolds was in thflse things himsel£1-A. I cannot answer 
that, because the political feeling against General Reynolds was so great that they accused 
him of all sorts of crimes. I cannot believe it myself; but it seems that he was. Before these 
things were going on, these men were poor; they commenced with nothing. Adams did 
not have a second shirt to his back, and in less than a year he was losing two or three thou­
sand dollars a night at monte. 

Q. How about Wicks ?-A. Wicks was a sutler in our Army, and he knew the rl)pes. 
He probably put in; he knew how to manage to get contracts and manipulate Wash­
ington. 

Q. What was their wealth estimated at when you were there ?-A. They are worth to-day 
a couple millions of dollars. 

Q. How long ago did they come there ?-A. They commenced in 1867. That was their 
hey-day-1867, 1B68, and 1869. They had pretty full swing until General Augur came. 

Q. During that time, this was what constituted the ring ?-A. Yes, so far as I know. 
Q. Wicks anu Adams came there poor men, and they have grown to be worth two or 

three millions of dollars, you say ?-A. Yes, sir. 
Q. How about these other parties? Are they meu of large wealth ?-A. They made it, 

and lost it. I forgot to mention Quartermaster's Clerk Chem<y and John Kane. They are 
Army contractors now ; thf'y always get that kind of men for Army contractors. They 
would make money and lose it again. 

Q. How~ By gambling ?-A. I won't say that; but it seemed that they would under­
take to go North and bull and bear corn, or something of that kind, get strapped, and come 
down again and get well off again. There was one Quartermaster Hunt dismissed the ser­
vice twice and re-instated. Hunt was Reynolds's pet. There are men who will swear on 
oath that he spent over $20,000 in one year in Austin for wine and women. I believe 
Colonel Fitzhugh, the doorkeeper of the House, could almost testify to that. 

Q. "\Vas Hnnt a man of wealth himself?-A. No, sir; not a bit. lie was the quarter­
master under Ekin. 

Q. "\Vhere was he stationed 1-A. At Austin. He had the manipulation of that immense 
steal, the reconstruction fund. He Lad a great deal to do with that, and most of his steal­
ings came from that, I judge. 

Q. Did Adams and Wicks get any of that ?-A. I never thought of that. T do not know 
whether they ever did or not. Adams and \Vicks, about two and a half years ago, got 
scared, and sold out all their teams. They sold their broken-down mules to the Govern­
ment as splendid mules-finest in the world. 

Q. What did they get for them, if you know ?-A. One hundred dollars, $125, and $1GO; 
mules that you would not give $50 for, even out there. 

Q. \Yho purchased them ?-A. The Quartermaster's Department. 
Q. Who was there ?-A. I do not know who was the purchasing-agent at that time. 
Q. How many mules did they sell to the Government at that time f-A. The_y must have 

solJ three or four hundred pair of mules. They had beside Home spl0ndid stock. They had 
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agents at Gah·eston or Austin, and they did the whole thing. You could not go to a place 
in Texas but what you would see Adams and "ricks. The freight trains were immense. 
They got frightened, as I say, about two years ago, and they sold out. 'l'he Government 
bought. They have, however, lots of old stock on hand now. They turned in a great deal of 
that kind to the Government. They went to work then and made their contracts by freighting 
by MPxican carts, and that is the way they have been doing it since. They have been doing 
a very safe business, because General Augur came there, and Holabird came with General 
Augur. There was Holabird perfectly strict, and yet his chief clerk was hobnobbing with 
Adams and Wicks. He was living beyond his income. His chief clerk only gets $150 a 
month. There is where the leakage is in the Quartermaster's D epartment. If the quarter­
master is honest, his clerks do the stealing. 

Q. How is that stealing done, chiefly ?-A. There are a great many ways. In the first 
place you have to have a dishonest forage-master. In Texas, as I told you the other day, 
a mule, pulling Government freight, cannot eat up its forage. It won't do that if it is given 
to it. The mule wants the grass. The forage-master, say, is allowed eleven p:mnds of 
oats; he will give the mule six pounds. Still the Government pays for the eleven pounds 
of oats. This accumulates, and it is taken away and sold over again to the Govermnent. 

Q. Is that the same way with hay ?-A. Yes, sir. The hay there is not baled. It is al­
ready cut on the prairie and stacked, and it is weighed by the wagon-load. 

Q. Is it paid for by the wagon-load or by the ton ?-A. They measure the stacks, and get 
the number of tons; but when it is issued it is issued in the wagon-loads. For instance, I 
once wanted $30 to elean out a well. I wrote to Atlanta, and asked them if I could not do 
so. They wrote back, no. That well was necessary for the use of my troops. It was the 
:finest well in the country. I could expend all the lumber I wanted on my own certificate 
that it was used for Government purposes. I went to the man of whom I buy lumber, and 
said, "Sign this voucher for so many thousand feet of lumber." He did so. Said I, "Give 
me $30, I want to clean out that well." I paid him the $30 fo1· the lumber, and be paid it 
back to me, and I spent it on the well and expended it on my books; but I could just as 
well have put that $30 in my pocket. 

Q. But, for instance, Government contracts for so many tons of bay ~-A. Yes, sir. 
Q. That is issued to the troops for so many pounds for so many animals '?-A. Yes, sir. 
Q. Is it issued weekly or daily ?-A. There is where the stealing generally don't come in. 

It comes in in the measuring of that hay, and by furnish:ng it by the contractors-the col­
lusion is between the parties who accept the bay and the contractors. 

Q. How is that done ~-A By an understanding. He signs for more than he receives. 
Q. \Vas that the con.stant habit and practice there, so far as you can understand ?-A. It 

was the habit at two posts, and it was done at San Antonio. I won't say bow long it was 
done there. I knew Lee's forage-master well, and met him in Clark. They all gave Lee 
the credit of being the first man that started Adams & Wicks. If it hadn't. been for him 
they wouldn't have had a show. 

Q. The forage-master receipts for more than he gets ?-A. Yes, sir; and be issues less 
than he charges for; that is the way be squares his account. 

Q. And he need not issue it, because there is plenty of forage there to be had for notbiag; 
there is grass growing all the time, when you really do not require forage ?-A. That is not 
so in all cases; they need a certain proportion of hay, and the cavalry will have it. But 
the immense furnishings done to the Government is to their freight teams in the Quarter­
master's De1 artment. 

Q. How is the fraud committed in the issue to them ~-A. It percolates clean through to 
the head wagon-master, unless they come across some one teamster who has a pet-team, 
and he will growl if they do not give him his full amount, and they will give some excuse 
forit. The big swindle is, however, where they pay for five and ten thou<and tons of hay, 
like they do at these frontier-posts. It is done between the contractors and the quartermas­
ter's agent. 

Q. The quartermaster's rgent recdpts for more than be gets ?-A. Yes, sir. 
Q. For instance, if they want 10,000 tons of hay they will deliver 5,000 aud have it re­

ceipted for as 10,000 tons ?-A. Yes, sir. 
Q. Do you think that to have been the case frequently in Texas ?-A. I do, on my 

oath. This man Cornell who furnished bay had uothi11g, and there were men there in the 
town of Brackettvilie who were very well off when Cornell commenced with his ring busi­
ness, and he is richer than they now. The whole leak is in this Quartermaster's Department, 
and if it is not stopped up you will never get at it. The affidavits of individuals down 
there I think is the only way iu which it can be stopped. Cornell has his little ring right 
in Clark. Callahan, at McKavitt, is the same way, and has his little ring. 

Q. If the commanrling officer was an honest man could he not reach them ?-A. The 
commanding officer, General Ord, is the first man who started any of these reforms. I un­
derstood that Adams and Wicks are so scttred that they have omitted their names from the 
last Commercial Register. I looked to see bow much they were worth the last time I was 
there; they were worth a million or more. Ord was the first man to break up the post at 
Austin. The post at Austin has cost the Government unnecessarily in nine years, $:3~-1,000. 

Q. In " ·hat way ?-A. The post was not necessary. I say that these same men should have 
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been fed somewl1ere else. Then we have $108,000 that that post has cost the Government 
nnnecessarily to run it. It takes as much money to run a one ·c.ompany post almost as it 
does a six·company post. There were three and four companies there. I am only count­
ing from 1867 to 1675, when General Ord took command, and he broke it up. From 1867 
to 1873 it was kept entirely for Mr. Davis's benefit, the radical governor of Texas. It never 
would have been kept there otherwise. 'l'he balance of the two years it was kept there for 
the accommodation of the Quartermaster's Department. The quartermaster alleged that in 
shipping freight frtlm Austin up to these other posts there should be a military post there. 
That is all nonsense. It is a manner of spending money unnecessarily to the Government. 
It furnishes little steals and little pickings. 'The more business they have the more clerks 
thPy need and the more stealing is going on. 

Q. Then the post was kept up at Austin after General Reynolds left there, was it, and after 
be moved his headquarters to San Antonio ~-A. Yes, sir. General Reynolds kept it up on 
his O\Yn account, and then it was kept up through the influence of Davis on the War De­
partment here. Then when General Ord took command he busted it up immediately. 

Q. There was no earthly necessity for it 1-A. Not a bit; and there never bas been. Take 
that $108,000 and multiply it by about 30 and you will know where the leaks come in this 
Government. That is a positive fact. There are just these in:5tances all over the country where 
posts are kept up without any necessity. In the first place, take Austin. Here was the 
commanding officer, who bas three horses, one for his orderly and two for himself. He has 
three men to take care of these horses ; there is $90 a month. Take the horses' feed, $40. 
The quartermaster has two horses and a couple of men to take care of them, that makes 
$70; then be has a quartermaster-sergeant and commissary-sergeant, who have to have 
two horses; then he will have an orderly. Now there is $1,t:l00 a month that tbis is cost­
ing the Government unnecessarily, whereas if your company was at tbe regimental post or 
in the field this would all be done away with. The infantry officers would have no extra 
horses, and would have no ambulances, there would be none to be repaired, and there would 
be no animals. When I commanded a post I had fourteen animals, and I did not keep any 
ambulance at all, but rode a mule. I had half a dozen extra men. There is where the loss 
occurs; and in Texas they do not want any post. General McKenzie does not want any 
post; he wants depots, and he wants his men out in tents. There is not a time but what 
they can live in tents, and be does not want them in costly quarters like Clark. ·where is 
the Atlanta post now which cost the Government half a million dollars under Mr. Pope's 
admiuistration' It was sold for nothing. 

Q. When Austin was broken up what became of the post there ?-A. The buildings are 
there. The kind of buildings the Government has are makeshifts, and they keep patching 
them up, and they cost a great deal more than a good building, in the long run. It is used 
by the Quartermaster's Department now. 

Q. You speak of the buying and selling of officers. What do yon know about that ?-A. 
I only know what I am told in Texas about the troops. 

Q. That was under the 1 econstruction act ?-A. Yes, sir. There was a case of counter­
feiting money, which I have reason to believe the revenue officers of the Government had 
knowledge of, and I think some of it was in New Hampshire. All our counterfeit money 
pretty nearly is made in the mountains of Texas. I had offers myself from this same man 
of whom I spoke as Lee's chief forage-master, and whose name was Harvey Allen. He 
was a desperado. I do not blame the revenue officers, but I was informed in Clark and I 
was informed in a place in Mexico, opposite Fort Duncan, that these men started their 
money through Mexico. They counterfeit greenbacks. 

Q. Where are their headquarters ?-A. In the mountains of the Upper Nneces and on the 
branehes of the Nueces. They are well known as raiders, and robbers, and men of that 
character to the people all around, but the counterfeiting is not generally known. 

Q. After they have got the money made what do they do with it ?-A. One party goes 
through Mexico to Vera Cruz, takes steamer and goes to New York, and the other party goes 
through Texas with it. Allen told me that he bad half the officers in the service in Texas 
"dead to rights," as be used the expression. It was shortly after that that McCartney es­
caped, through the connivance of the deputy marshals who were taking him to prison. 

Q. Who were in league with these men? Any of the Government officers ?-A. Yes, sir. 
Q. 'What officers '?-A. The revenue officer that came on the frontier there to collect the 

revenue and went away again. I told Collector Norris of it when I came there. He was 
the collector at Austin. He laughed at tl1e idea and said it was all bosh. 

Q. 'What reason have yon to believe that it was true ~-A. Because these men have no 
earthly way of having money, and they have plenty of it, and it is known to the detective 
service that this money has come through the Indian Territory and from Texas. It is the 
best executed counterfeit we have. They have the tull swing. There is hardly one of them 
but what is indicted, and they cannot be taken. 

Q. How about New Hampshire ?-A. I believe these revenue officers use a heap of this 
money in electio:1s. I believe it has been used in Texas in electiom. In 1872 there was a 
shower of it tht're. 

Q. Who bad il ?-A. The politicians who were buying and se'ling the votes; t'1at is, set­
ting them up, furnishing the :-;iuews of the war. 
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Q. \Yho would be the men to send for do.vn there as witnesses in this ca;;e of Adams 
& Wicks ?-A. There are several men who can tell you, if they want to. Tb.ere is Mr. 
Caldwell, a book-keeper of Adams & Wicks; Captain Elgar, who was their former train­
master; Mr. Kelly, who is A.n intimate friend of Mr. Adams-a. gambler. R emember that 
Mr. \Vicks is an entirely diffc: rent man from Adams. Adams is known to have paid as 
lligh as $3,000 for a Mexican virgin, brought from Mexico. They had a regular harem there. 
Those three men ought to be able to tell you everything about their business. You will 
then have to get the contracts. These men have property and the Government can get it 
back, which will pay for all these expenses. If you receive the contracts they will show 
the prices. You can then ascr.rtain what competitors they had, and these competitors can 
testify as to what they would have done it for. You will then have to have Lee. 

Q. Was lte one of the men bidding against Ada.ms & \Vicks ?-A. Nu, sir; he was a 
quartermaster. He was the king-bee, but he covered his tracks mighty nicel,7. 

Q. Is he uown there yet ?-A. No, sir; I understood that he was in Boston. The W ttr 
Dep::1.rtment can tell you where he is stationed. Chaney wa<O Ekin's clerk. Ch tuey an-i 
.John Kane know everything about that. They are Army contractors, and I think their ad­
dre">'> is Saint Lonis. W. C. Graham & Co., of D~nison, and Sherm'l.n have b:)an old tim:J 
thieves. I remember them uown in Cairo chartering boats for the Government. Hunt was 
the man who at Austin spent so much money 

Q. Do you know anything about money paid to Geneml Reynolds for coming over to 
Austin; how much money he got, or what he got ~-A. I have heard a gre11.t many stories 
about that. The most probable, however, is that they beat the old fellow. They g ,tve him 
a house and lot, but when they came to find out the title there wa<; a fl.::tw in it, and he 
could not get it. That was when he was about to leave, and he did not actually realize 
anything in the end by the house and lot. 8o far as any payment of money to him is con­
cerned, I do not know, but he cannot on his oath before his God say that he did not \mow 
of this stealing that was going on there, for it is perfectly impossible but that he should. 
He is the author of more trouble in. Texas than any one living man on earth. He depre­
ciated that State millions of dollars, and yet he was upholding those thieves there: and even 
his own usher was receiving money, as he has himself told me, for interviews with Reynolds. 
He was beset there by people, and the field was so great for peculation thlt fl)r the sake ot 
an interview they would slip $·~0 into this man's hand. 

JOHNs. COLLINS sworn anu examined. 
WASIIINGTON, April 3, 1876. 

By the CHAIRMAN: 
Question. You are the post-trader at Fort Laramie, vVyo ning Territory ?-Answer. Yes, 

sir. 
Q. Th~ record shows that you were nppointed the 2~th of December, 1'372 ~-A. Yes, sir. 
Q. Who was your predecessor there ~-A. I don't know th'tt I can give you the name of 

the firm; I know who the parties were occupying the place when I went there. I think it 
was composed of R. S. McCormick and E. Taylor; Taylor represented by George Arnold, 
his son-in-law. 

Q. He had been the clerk for Mr. Taylor and Mr. McCormick, hai he not V-A. That I 
could not say. 

Q. Did Messrs. Taylor and McCormick want to give up that post '-A. I cannot say; 
probably not. 

Q. Do you know whether young Anold was an applicant f,n· it ?-A. I heard verbally 
that he was. 

Q. Was he not recommended by General Smith and the officers of the post for that a1-
pointment 7-A. I cannot say. • 

Q. Did you ever hear that he was 1-A. I did not. 
Q. Through whose influence did you receive the appointment ?-A. The influence of 

President Grant, 
Q. Did General Smith ever receive a letter from On·il Grant on the subject ?-A. Not 

that I know of, sir. 
Q. Did you come to Wr.shington to get the appointment ~-A. I diJ, sil'. 
Q. "When did you come here ?-A. I came here somewhere in the neighborhood, I think, 

of tbe 18th or 20th of December, lt-!72. 
Q. What did the President do for yon; did he write you a letter to the Secretarv of War? 

-~. I immediately ~alled on the President on a!Tiving here. I got here on the morning 
tram and called on htm about 11 o'clock; I told htm I came to Wa<>hington to make an ap­
plication for the post-tradership at Fort Laramie, and that, having no acquaintaMes in the 
Cabinet, I took the liberty of calling upon him and asking his influence in my behalf. 

Q. What did he say '-A. He said he thought the law placed those matters in the hands 
of the Secretary of vYar. I told him that I was not aware of that fact, but my reason for 
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coming to him was that I knew of no one in a prominent position to apply to beside him .. 
self, and my application was made to him on at;count of former acquaintance. He asked 
me if I knew the Secretary of War, ani! I told him I did not. He said he would give me a 
letter of introduction. He wrote the letter, and gave it to me, and I called upon the Secre­
tary. On entering his presence, he took the letter and read it, and I believe his reply was, 
"I am very sorry that the President onler did not me to make this appointment. It bas 
become a very embarrassing position for me ; the applicants are very numerous, and I re­
gret that the President did not order me to make this appointment." I cannot state what 
my reply was, but it was to the effect that I thought the letter was as strong a recommen· 
dation as I could ask for, and if he could give it to me on that letter, I would be very glad 
to have it. What transpired further than that, I have no recollection. It was of minor im· 
portance. 

Q. You received the appointment ~-A. Not at that time. 
Q. Within ten days thereafted-A. Yes, sir. 
Q. What did you do in the interval to induce the appointment ?-A. I think it was then 

late in the day, so late that I did not think it worth while to call upon the President again, 
and I waited until the following day. On the next day, I learned that he had gone to Ken­
tucky to visit his father who was expected to die, and I waited until his return. On his re­
turn, I called again and tolLl him that I had presented his letter to the Secretary of War 
and had been treated very courteously, but he did not seem authorized to give me the ap­
pointment, and said that there were charges in the office that I was a democrat. By the 
,·ay, I omitted one thing. I called on the Secretary during the interval between my first 

call on the President and his return. I asked him what the status of the Laramie post-
tradership was. He said there was no change in it. I asked him if there were any charges 
against me of any kind about my application there. He said, yes ; there were charges of 
my being a democrat. I told him I was not ashamed of that. Then, in connection with that, 
comes what I was about to state of my second call on the President. I told him that the 
only charge they had against me in the Department that I could hear of, was that I was a 
democrat. He then wrote a. note to the Secretary, which note is on file in the Department. 
I beg to be excused from trying to state the contents of it. The President wrote the note 
right before me, but I don't remember definitely what the contents were. I do know, too, 
what it was, but I would prefer not to state it. 

Q. Then you may state its substance, whether it was asking for your appointment or 
not f-A. It was simply repeating the request for my appointment, and stating that the 
charge against me of being a democrat was of no consequence. The words were something 
to this effect, (I would not want to state them as exactly correct,) that he had known Mr. 
Collins from infancy, and that the charge against him of being a democrat was of no con­
sequence, that he had had no warmer supporters than E. A. Collins and his two sons, and 
said that if the Secretary had no one else that he desired to give the appointment to and 
could give it to me, he bad no doubt I would prove satisfactory to all with whom I was 
thrown in contact. That is, to the best of my recollection, the substance of the letter. 

Q. You took that letter to the Secretary of War ~-A. I did not. I called upon the Sec­
retary in about one-half or three-quarters of an hour, and as I entered, he was stting at the 
table and he said, "Mr. Colline, I am making out your appointment; in whose name r" I 
said, ''John S. Collins." · He wanted to know where I would have it sent. I told him to 
Omaha, Nebr. 

Q. You resided at Omaha at that time ?-A. Yes, sir. 
Q. Where had you formerly resided f-A. Galena, Iii. ; also, in Montana. 
Q. You had known the President during your residence there ?-A. Yes, sir; I knew him 

personally, and my father and the President's father were in business together for some 
twelve or fifteen years. 

Q. Were there any other influences than those used to secure your appointment with the 
Secretary of War ~-A. When I came to Chicago I called upon Orvil L. Grant, at his resi­
dence in Chicago. He is a personal friend of mine, and a gentleman I have known ever 
since we were boys. I told him I was coming to Washington to solicit an appointment, 
and I asked him if there was any one here that be could give me a letter to, and he said he 
did not know of any one except General Dent, who was then in the White House, and that 
my knowing him might aid me in seeing the President without mnch delay. He gave me a 
]etter of introduction, simply a letter of introduction, for I read the letter before delivering 
it. That was the only influence that I know of. 

Q. You have held that post ever since ~-A. Yes, sir. 
Q. What number of troops have been stationed there ?-A. That depends upon circum­

stances. There have been fifteen or eighteen companies there at one time when going 
through on an expedition. I think there have been times when there were not exceeding in 
numbers two full companies. Like all other garrisons it is subject to changes, owing to 
the demand for troops in the Indian country. 

Q. Have you a partner in it ?-A. I have not. 
Q. Have you ever had ?-A. I have not, sir. 
Q. Has any one been interested in the profits of it otl.er than yourself?-A. No, sir. 
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Q. Why were Taylor and McCormick removed-what were the charges against them ?­
A. I cannot tell yon. 

Q. What induced you to think of getting this particular post-tradership 7-A. Mr. Arnold 
called in our store one day in Omaha, (I was then living there) and he said-his language 
was a little profane, but he intimated that the deuce was to pay at Fort Laramie, and he be­
lieved he would make application for the tradership himself. I at once took the cue, and iu 
a few days I came on to Washington, and applied as I have told you. 

Q. He <lid not tell you what recommendations he had for it ?-A. I diu not ask him. 
Q. Did be come to Washington for it '?-A. I think not; not that I know of, because im­

mediately after securing my appointment I went West and employed George Arnold. 
Q. Did you buy out McCormick & Taylor's stock 1-.A.. I bought stock that was in 

charge of Mr. Arnold at the time. 'fhere had been some litigation in regard to it; I didn't 
lmow whether it belonged to them or not. I negotiated with Arnold on the supposition that 
he was the right person to dispose of it ; I had that assurance from some one. 

Q. What have been about the average profits of that post for years ?-A. Never having 
made a careful estimate, 1 c.annot say. It would run from eight, to twelve, fourteen, or 
tifteen thousand dollars. 'Vhy I make such a wide margin is this : since I have beeu 
there, I have had, by permission of tho commanding officer il!l. charge of the expedition, two 
or three minor trading-posts, or rather supply-tents, with the expedition. I have also had 
small outside contracts, and have engaged in some outside business, and the whole thing· 
has been merged into my business at Fort Laramie ; for that reason I cannot say definitely 
what the profits of the posts alone are. 

Q. Have you in any way ever divided the profits of that post with any one ?-A. I have 
not, »ir. 

Q. Directly or indirectly ?-A. Neither directly nor indirectly. 
Q. Have you ever paid any sums of money for political purposes ?-A. I have, at vari­

ous times. 
Q. Did you pay any in 1872 ?-A. No, sir; I don't remember any little sums that I may 

have paid. 
Q. But I mean as a post-trader ?-A. No, sir. 
Q. Have you since your appointment been assessed ?-A. That depends a little upon 

w bat you mean by being assessed. I received a circular during the past summer, or rather 
one was received at my post in my absence. It may be well to state that during the past 
summer I have been engaged as secretary of the Sioux commission, and absent from my 
post three or four months. My book-keeper wrote me that a circular had been sent from. 
Washington, asking me to contribute $100 for campaign purposes. I am at a loss to know 
whether that amount was paid by my book-keeper or not, from the fact that when I returued 
a great many things occupied my time, and I was ordered to Washington; since then it 
escaped my mind, until I had left Fort Laramie, and not knowing that a question of that 
kind would be asked me, I had no reason to inform myself. I can only say this, that had 
I been at home and received that circular, I should have remitted the money. 

Q. Do you know General Hedrick ?-A. I do not, sir. 
Q. What other posts besides this one Lave you had ?-A. I have had no posts; I ha.Ye 

had camps. I had a camp at Camp Robinson, when General Smith took the troops over 
there to establish that camp. When he went to Red Cloud agency to establish a post there, 
I made application to him for permission to send supplies. It was not a post at that time, 
and that being so, of course I made no application to any one but the commanding officer, 
as I was simply a camp-follower, and I bent a supply-tent, and had a man there in charge 
of it for several months, and, of my own accord, I gave it up. 

Q. You have bad several of that kind of supply-camps ¥-A. Not several. I have had per­
haps two or three. I had one with the Black Hills expedition, by permission of General 
Crook. 

Q. You held no other post-tradership at a11 1-A. I did not. 
Q. The President of the United States, then, ordered your appointment out of personal re­

gard for yourself and your father ?-A. I cannot say whether it would be considered an 
order or not. 

Q. Well, his recommendation of you was based upon considerations of that kind ?-A. 
With your permission, I wot<ld like to read or show you a letter which will give you the idea 
I am trying to convey. [Witness shows the chairman a letter.] 

Q. Is there any information regarding these post-traders in your possession which would 
be of interest to the committee in this investigation '?-A. None that I know of. I have 
tried to look after my own post, and never meddle with any one else, for I didn't care to 
have them meddle with me or my business. 

Q. Have any efforts been made to have you removed from there ?-A. That I could not 
state. I have received one or two letters from personal friends, saying that there was a 
possibility of an effort being made to have me removed by some people in remote places, but 
I paid no attention to it, because I considered from the way in which I received my appoint­
ment that unless I had given some cause for being re::noved I was perfectly safe, and that 
it depended somewhat on my owu behavior. 

Q. Were there ever any effJrts made at the War Department to have you remove] ?-A. 
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Not that. I know of positively. I only know that it has been toid me or intimated to me that 
efforts have been made. 

Q. Did you ever have any person employed to look after your interests here ?-A. I 
never have, sir; for the reason that whenever I have had any business here I usually came 
here myself. I never came to \Vashington on the business of my post, except at the time 
that I made application and received my appointment. 

Q. You have had no conversation with the President or with the Secretary of \Var about 
i t since?--A. I have not, sir. 

Q. How many troops are at. that post now ?-A. I cannot tell you ; in the neighborhood 
of five companies, or at least there was when I left home a week or ten days agJ 

\V ASIIIr-GTON, April 4, 1876. 
JonK J. SAFELY, SW! r.1 and examined, testified: 
I live in Ottumwa, Iowa; that is, I call that my borne, although I am scarcely ever there. 

I am engaged in railroading, as a svecial agent for the Chicago, Burlington and Quincy, and 
several other roads. 

Question. Are you in Government employment?-Answer. No, sir. 
Q. Have you ever been ~-A. I was a clerk in the Quartermaster-General's Office, anum-

ber of years ago, for a few months. 
Q. You are acquainted with General Hedrick ?-A. Yes, sir. 
Q. Is he in town now !-A. I think he is. 
Q. How long have you known him ?-A. I have known him ever since 1862. He resides 

a t Ottumwa. I think be is supervisor of internal revenue. He was also editor of a paper 
tbere, but w hetber be bas any connection with that now or not I am not sure. 

Q. Do you know of his being engaged in post-traderships in the Army ?-A. No, sir; only 
by hearsay. 

Q. Have you ever bad any conversation with him in regard to the matter ?-A. Nothing, 
only that he bad a post-tradership, I believe; nothing special. 

Q. When did you have a conversation with him about the matter ?-A. I could not say 
1he exact date, but it Las been qnite a number of years since, probably about the time that 
he bad his appointment, when we were all at Ottumwa togetber-Mr. Leighton and Mr. 
Cheney and all of us. 

Q. Did he say that he had an appointment himself, or that he was interested in it with 
others who bad the appointment f-A. I could not remember the exact language that he 
u<>ed. 

Q. Did he tell you where he was post-trader ?-A. No, sir. 
Q. Did he tell you anything about the profits arising from it ?-A. No, sir. 
Q. You never had any conversation with him about it more than once 1-A. No, sir; and 

I could not call that a conversation. 
Q. What do you remember of that !-A. I just remember the fact that there was talk at 

the time that he had a post-tradership. 
Q. Between you and him ?-A. No, sir; in general, in his office. He was then editing the 

Ottumwa Courier. 
Q. Are you interested in any post-traderships ?-A. No, sir. 
Q. Have you never been ?-A. Never. 
Q. Do you know the Secretary of War ?-A. Yes, sir. 
Q. How long have you known him ?-A. I have known him for about twenty or twenty­

five years. 
Q. Have you ever bad any conversation with him with regard to post-traderships ?-A. 

Never. 
Q. Did you see him at the reunion at Des Moines ?-A. Yes, sir. 
Q. Did you not have any conversation with him on that occasion ?-A. I have had con­

versation with him, but not in relation to this. 
Q. I mean in reference to post-traderships or any other appointments ?-A. No, sir. 
Q. Where did your duties, as a railroad officer, carry you ?-A. The Chicago, Burlington 

and Quincy runs through Illinois and Iowa. On that road I was an agP.nt for superintending 
the weighing of mails. The superintendent of the road appointed me. I have been on sev­
eral roads, but I am not on any now. I am through with the work. 

Q. That is an appointment by the company ?-A. Yes, sir. 
Q. You never held a position under the Government?-A. No, sir; none whatever. 
Q. Do the Leigbtons live in your town, too ?-A. Yes, sir; the family live there. 
Q. Do you know the three brothers ?-A. I know Alvin well, but the other two brothers 

not so well. 
Q. Do you know Joseph ?-A. I have been introduced to the one that is here now, since 

I came here. That is the first time I ever met him. 
Q. Do yon know anything about their connection with Hedric:k in post-traderships ?-A. 

No, sir. 
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Q. You never heard them converse about it Y-A. No, sir. I scarcely ever met them. 
Q. Do you know anything of any one paying money to anybody for positions as post­

traders Y-A. No, sir. 
Q. Have you ever heard of money being paid ¥-A. No, sir. All that I know about it is 

what I have read in the newspapers about money being paid, but I nE-ver heard anything 
about it before, because it was something I never paid any attention to at all. I never have 
been connected in business with Mr. Hedrick in any way, shape, or form, nor with the Secre­
tary of War, except that I served on his staff during the war. 

Q. Do Y\'U ever remember having said to any one that you knew of the arrangement be­
tween Hedrick and the Secretary of War ~-A. No, sir. I could not say that, because I 
never knew of any arrangement that they had ; I never knew what was said or done be 
tween the two. 

Q. You do not know of it now Y-A. I do not. 
Q. Were you interested in any contracts under the Government ¥-A. No, sir. 
Q. Neither directly nor indirtctly ?-A. No, sir; except-that is a very broad question. 
Q. It is a very simple question whether you were interested, directly or indirectly, in any 

contracts under the Government ~-A. No, sir. 
Q. You have not been a contractor in any form under the Government ~-A. No, sir. 
Q. Furnishing supplies or anything of the kind ?-A. No. sir: I never furnished the Gov­

ernment a dollar's worth of anything, except labor as a clerk and as a soldier . 
. ~Q. You were a clerk in the Quartermaster's Department you say ~-A. Yes, sir. 

Q. Where ?-A. In the transportation branch, General Bingham's office. 
Q. Where is his office ?-A. He has a bureau here, as you might call it. 
Q. How long were you here Y-A. In the neighborhood of ten or eleven months, and I 

thiuk it was during ld71-'7~, but I would not be positive. 
Q. What were your dut.ies in the office~ -A. To examine the transportation accounts of 

quartermasters. 
Q. Did you ever examine any accounts for transportation in Texas ~-A. I presume I 

might. I have no recollection of it. The quartermasters' accounts were sent in from all 
parts of the country, and they were examined by the clerks in the office. 

Q. Was it your duty to examine bids for transportation ~-A. No, sir. 
Q. Your duties were merely to audit f-A. Merely to examine as to the correctness of the 

accounts of the officers, for transportation already furnished. 
Q. While you were here, did you have any intercourse with the Secretary of War ?-A. 

No, sir; not much. I would see him occasionally. 
Q. Do you know General Rice ~-A. Yes, sir. 
Q. What business was he engaged in when you were here ?-A. I think the same that he 

now is, an attorney. I made his acquaintance after I came here. 
Q. He is from Iowa also, is he not ~-A. I believe he is. 
Q. Do you know what was his specialty as an attorney ; was he pressing claims, or what 

was he doing ~-A. That I cannot oay positively. I merely met him socially, and then only 
occasionally. 

Q. Do you know of his ever receiving money for assisting men to receive appointments in 
the War Department ¥-A. No, sir. 

Q. Have you ever heard so from any one who paid him moneyY-A. No, sir; only as I 
have read this newspaper testimony since the investigation started. 

WASHINGTON, April 4, 1876. 
SIMON WoLF recalled and further examined. 

By the CHAIRMAN: 
Question. You stated in your examination before that the only post-trader you were ever 

interested in directly was William E. l!,riedlander-the only one you aided ?-Answer. To 
the question that you asked me as to whether I had aidE-1 any one in getting a post-trader­
ship, I replied that I had aided no one in procuring a post-tradership except that one. 

Q. And then you said very distinctly that you received no money consideration whatever 
of any kind ?-A. I stated distinctly that I had received no money for procuring any post­
tradership at all. 

Q. From any person 7-A. I so stated. 
Q. You stated that you did not know Joseph Loeb ?-A. Not that I know of. I certainly 

do not know him in connection with receiving any money in post-traderships. 
Q. You do not know that he wus appointed post-t.r!l.der at Fort Concho, Tex. ?-A. I do 

not. 
Q. Do you know a Mr. Trainor, post-trader at Concho, Tex. Y-A. To the best of my 

knowledge I do not. It is possible that I did. I will state that Mr. Friedlander at the 
time that he. was here introdueed me to several persons from Texas, and Mr. Trainor may 
have been one of them. I am not certain. 

H. Mis. 184-12 
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Q. Was thAre ever any person from Texas who attempted to influence or interesfyou in 
procuring for him a post-tradership, or retaining one, save Friedlander 7-A. I really can· 
not say as to that, because, as I said before, I have had various letters time and again from 
different parties. 

Q. But was there any one that you personally aided, of your own personal knowledge 1-
A. To the best of my knowledge and recollection, I cannot think that I went with any one 
or attempted to aid any one else. 

Q. I don't ask whether you went, but whether any one of them ever employed your serv· 
ice to procure or retain a post-tradership '-A. To the best of my knowledge and belief, I 
did not attempt to aid any one in retaining or procuring a post-tradership. 

Q. Were you ever pa.id money by any one for so doing ?-A. I stated before that I had 
not received any money from any one for business of this character. 

Q. Did you ever receive money from James Trainor for any business of this character?-
A. I have stated alreadv that I don't know that I even know him. 

Q. Did you ever receive money from him ~-A. To the best of my knowledge, I have not. 
Q. Did you ever receive $250 from James Trainor 1-A. I never did. 
Q. Never ?-A. No, sir. 
Q Did you never meet him in any hotel in this city and receive it from him ?-A. Not 

that I know of. I may have been introduced to him. 
Q. Did he ever pay you any money for any purpose ?-A. I have already stated that be 

has never paid me any money for any purpose. 
Q. And he never paid you $250, then, either to retain or procure a post-tradership for him 

or any one else ?-A. Not to the best of any knowledge. Because, as I said, I do not even 
know James Trainor. I may know him when I see him. 

Q. Are you quite certain that he did not pay that money to you at the bar at one of the 
hotels on Pennsylvania avenue ~-A. There are a good many bars in the city. 

Q. At the Metropolitan ~-A. I really don't remember. 
Q. Could you have received $250 from a man named Jame.s Trainor and not remember 

the fact ?-A. No, sir; I could not. 
Q. And therefore you did not receive it~-A. To the best of my knowledge I did notre­

ceive $250, as I have already said to you, in connection with any post-tradership. I want 
that distinctly understood, because I may have received hundreds and thou~ands of dollars in 
matters connected with my profession. 

Q. Do you keep a record of the fees that you receive in your profession ?-A. I do not. I 
used to, before I became recorder. 

Q. Did you in 1872-'73?-A. No, sir; I did not. 
Q. ·were you recorder of the city at that time ~-A. I was. 
Q. Did you ~ver receive any money from Joseph Loeb for procuring him a post-trader­

ship Y-A. No, sir; most positively not. 
Q. Then as I understand your answer, it is that you never received from Trainor, or from 

Loeb, or from Friedlander, or from any other persons whatever, any money for assisting 
them either in retaining or procuring a post-tradership ~-A. That is what I want distinctly 
to staLe. 

Q. And you don't know of Mr. Clarke receiving any money ~-A. No, sir; I don't know 
Mr. Clarke in connection with any such business. 

ROBERT WILSON sworn and examined. 
WASHINGTON, April 5, 1876. 

By the CHAIRMAN: 
Question. Where do you reside ?-Answer. In Bismarck, Dakota Territory. 
Q. Fort Lincoln is just opposite Bismarck ?-A. Yes, sir. 
Q. How long have you resided at Bismarck ?-A. Since the 20th of July last. 
Q. Samuel E. Dickey was the post-trader at Fort Lincoln from June 20, 1872, to May 

24, 1874, and Robert C. Seip was appointed at that post July 1, 1874; were you interested 
with Dickey in that post-tradership ?-A. Yes, sir; I was his partner. 

Q. How long were you his partner ~-A. During the time that he held the appointment. 
Q. Did you attend to the post there ?-A. Yes, sir; I had charge of the business. 
Q. Did Mr. Dickey spend much of his time there?-A. Very little of it, sir. 
Q. Please state to the committee the circumstances under which yourself and Mr. Dickey 

were dispossessed of that tradership and Mr. Seip appointed, so far as you know tbem.-A.. 
I don't know what led to the removal of Mr. Dickey, only from hearsay. 

Q. Do you know why he was appointed ~-A. I understood that he got his appointment 
through the influence of his brother, who was detailed for duty in the Secretary of War's 
office. 

Q. He also had another brother who was a member of Congress from the Lancaster dis­
trict, Pennsylvania ?-A. Yes, sir; and he was ~hairman of the Military Committee of the 
House of Representatives. 
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Q. Now state what you know about the circumstances of yours and Mr. Dickey's re­
movaL-A. In the winter of 18":'3-'74 Mr. Leighton, in company with Mr. Morrow, came to 
Lincoln, (Morrow was also a partner of Dickey,) and while there Mr. Leighton had acc~ss 
to our books. We had just taken an inventory, and he saw what the profits of the business 
were for the time we were there, and I suppose he concluded that he would like to have it. 
He came back there in June with Mr. Seip and wrote me a note from the hotel at Bismarck, 
stating that he was married and would like to have me come over and call on his wife, and 
said also that, perhaps, I was aware that he expected to become associated with Mr. Seip in 
the tradership at Fort Lincoln. When I saw him be told me that, when they came over, 
Seip told me that Leighton was interested with him, and I asked him if there was any other, 
and he said, " No." I learned a few days afterward from Mr. Raymond that Mr. Leighton 
had reported to him that he was anxious to have me become interested, but before he could 
see Mr. Seip he had taken in two other partners, and he did not remembea the names of 
them. I learn since that the two silent partners are J. M. Hedrick, of Ottumwa, Iowa, and 
E. W. Rice, I believe, of Washington City. 

Q. Well, you were removed ?-A. Yes, sir; Dickey was removed and Seip appointed. I 
have understood from Seip that he got the appointment before he saw the Secretary of War, 
and that he did not know him when he got. it. 

Q. Did you ever know Seip before you saw him there ?-A. No, sir. 
Q. Where does he come from ~-A. Baltimore is his home. 
Q. He has resided out there with you since that, has he not ~-A. He has been living at 

Fort Lincoln since he held the appointment until recently, when he came over to Bismarck. 
Q. Have you ever had any convNsation with Orvil Grant with reference to J..iOst-trader­

ships or Indian traderships on that river ?-A. No, sir. 
Q. Do you know Mr. Bonuafon of Philadelphia ?-A. Yes, sir; I know both of the.Bon­

nafons. 
Q. Do you know Casselberry of Philadelphia ?-A. No, sir. 
Q. The Bonnafons are interested in post-traderships or Indian traderships on the Upper 

Missouri ?-A. Bonnafon, junior, holds the appointment of trader at Stevenson. The busi­
ness at Standing Rock was, until recently, carried on in the name of Casselberry & Co., and 
I have understood that it has been changed to A L. Bonnafon. 

Q. Do you know anything about a telegram from Orvil Grant to Secretary Delano, sent 
from Bismarck ?-·A. I don't remember whether the telegram was to Mr. Delano or to Mr. 
Smith. Mr. J. W. Raymond, of Bismarck, showed me a telegram written by Orvil Grant, 
asking for Raymond's appointment as Indian trader at Fort Berthold. 

Q. He had been trader there, and this was asking for a renewal of his license ~-A. Yes, 
sir. The appointments were all revoked during Orvil Grant's trip up to Fort Peck, as I 
understood, and on his return he sent off this telegram. 

Q. \\;hat was the nature of the telegram '1-A. It was considered an order I think. "Ap­
point J. W. Raymond Indian trader at Fort Berthold." And th~ answer came the same 
day. 

Q. Did you see the answer ?-A. Yes, sir. 
Q. What was it ~-A. It was that he would be appointed. 
Q. Do you know who the answer was signed by ?-A. I don't remember whether it was 

Delano or Smith. I think it was Delano, but I am not positive. 
Q. If you have any knowledge w.ith reference to evil practices in post-traders hips or Indian 

traderships on that river, state what you know on the subject.-A. Do you want me to go 
back to Fort Hiley ? 

Q. Yes, sir; if you were there. -A. I was at Fort Riley ten years. Appointed in 1853, 
and vacated in 1863. I had some unpleasar:tness with James H. Lane, the Senator from 
Kansas. 

Q. "Why were you removed from Fort Riley ?-A. I was not removed, sir; that is what 
I was going to state. The Secretary of War said that I was removed from there, but I never 
was. Mr. Lane applied to Secretary Cameron to have me removed, but as the law then 
existed, I don't think he could have done so, and I don't think he wanted to do so. Secretary 
Cameron wrote to the commanding officer asking General Wessells for the appointment of 
Dr. Danford, of Southern Kansas, as trader in my place, and the appointment iof Mr. Sam­
son as forage-master in place of D. A. Scott, afterward quartermaster appointed by Mr. 
Lane. Mr. Danford came there and announced to me that he had been appointed my suc­
cessor, and wanted to know upon what terms he could buy me out. I made known my 
terms, and they were not satisfactory, and he asked then to see the commanding officer, 
General Wessells, and asked me if I would go with him. I told him I would show him the 
general's house, but I could not spare the time to go up there. He weut up and saw General 
Wessells, and I never saw any more of him. It was merely a request from Secretary Cameron 
to have him appointed; so neither Scott nor myself was disturbed. 'l'he sole cause of my 
leaving Fort Riley was on account of the scandalous and infamous conduct of the then 
commanding officer, Captain J. E. Stewart, of the Kansas volunteers. 

Q. What we want to know is, were there charges made against you on the ground of 
disloyalty; were those the alleged grounds of the attempt to remove you ?-A. Mr. Lane 
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charged that I was disloyal in the brEaking out of the war, because I denounced his lawless 
acts. 

Q. Were those charges disproved at the time V-A. Yes, sir; and it is on file. 
Q. When was this V-A. In 1862 and 1863. 
Q. Then all those charges were disproved and you left Fort Riley, did you not ?-A. Yes, 

sir; I sold out. My successor was of my own selection. 
Q. And the papers disproving the charge of disloyalty are on file V-A. Thev were sent 

here to go, and ought to l>e, on file. • · 
Q. Then subsequently you became interested with Dickey at Fort Fetterman; who ap­

pointed you trader there ~-A. I was appointed by General Augur. I was there until General 
Belknap was appointed Secretary of War, and for months after that. 

Q. Mr. Tillotson was appointed in your place at Fort Fetterman ~-A. Yes, sir; but the 
Secretary ofWa.r had asked for the appointment of Campbell when be asked for my removal. 

Q. But Mr. Tillotson was appointed on the 29th of December, 1870, and he is apparently 
the bolder of the position there still V-A. I believe so. 

Q. Did you make any efforts to retain Fort Fetterman ?-A. Yes, sir. I was notified by 
an order from General Augur's office, on March 15, 1870, that my appointment would ~ease 
May 1, 1870. I took no notice of it for some time after. My wife was taken ill the same 
day I got the order, and I paid no attention to it until about the 1st of April. I wrote to 
General Sherman, stating the facts, and he ordered the appointments made by request of 
Belknap, Secretary of War, revoked. 

Q. Ordered what appointments ?-A. The appointmPnts of my successor, and the success­
or of Mr. Ward, at Laramie, who was removed at the same time. Also Mr. Lowrie at 
Sill. General Sherman ordered the appointments made by request of the Secretary of War 
revoked, and ordered a council of administration to convene and appoint one or more traders 
as required. 

Q. Then you were re-appointed by the council of administration ?-A. Yes, sir. 
Q. Then the Secretary of War: as I understand you, wantPd to appoint a brother of the 

late governor of Wyoming, Campbell ?-A. The Secretary asked for Campbell's appoint­
ment when be asked for my removal in March, I understood. 

Q. And finally Mr. Tillotson was appointed in December, 1870, and you were removed f­
A. I vacated there in July. I had made an arrangement with Mr. Campbell, supposing 
that it was the Secretary's wish that he should be appointed, by which he was to re­
ceive one-third of the profits on condition that he would secure the appointment of A. W. 
Stiles, a nephew of mine. He said it would be necessary to see his brother before he 
could consummate that, and General Augur, and he went back to Cheyenne and wrote 
me from there that be had seen the governor but did not get to see General Auger, and the 
appointment would be satisfactory so far as the governor was concerned. I have his 
letter here, and also the published orders. About that time Mr. Stiles was appointed 
trader at ------, in Dakota Territory, and the negotiations were broken off. 

Q. Then Mr. Stiles was not appointed f-A. No, sir. 
Q. Who was appointed, then, from the time you vacated in July, 1870, until this man 

Tillotson was appointed ?-A. No one; if Mr. Tillotson was not appointed until December. 
Q. Then what did you do; were you at any other post as trader ?-A. When we got 

through with our inventory at Fort :Fetterman, in July, General Augur told me soon 
after I was re-instated by General ~herman and the council of administration, that I had 
better dispose of my stock; that the Secretary would get control of these appointments 
and he would then undoubtedly remove me. I told him that I could make an arrangement 
with Campbell and Ecoffee, and I told him that I would bring them to his office and 
we would talk the matter over. He said, "Very well." I took them there the next 
morning, and General Augur said to Campbell, " Go to Fort ~,etterm9.n and carry out 
your agreement with Mr. Wilson, and I will appoint you." They came and carried out 
the agreement they had made with me to the letter, but before executing their notes and 
drafts, just after completing the inventory, I stepped to the front of my store and was 
handed a telegram from Stephen Wilcox, stating that Campbell would not be appointed un­
der any circumstances. I put that in my pocket and went back and had the notes anil 
drafts signed, and I then told Campbell, or Mr. Ecoffee. I handed him the dispatch, and 
told him he had better telegraph to Governor Campbell and have him go to Washington or 
do something. He did so, and Mr. Campbell telegraphed back that be would go to Was 'l­
ington, and he thought there would be no trouble about it. That is all about :Fort Fetter­
man, except that there was another appointment made just after I went there. Mr. Dent 
was appoiuted just after I ws.s. I bought him out. 

Q You were there in the summer of J870; Mr. Campbell was not appointed in July; 
who was appointed then; was it Mr. Dent ?-A. 1 was there from the summer of 1868 to 
the summer of 187Ll. I sold out to Campbell and Ecoffde. They took poss" sion. 

Q. Did Dent hold the appointment there at the time Campbell was appointed ?-A. Yes; 
I don't think it ever was revoked. That was J. U. Dent. General Augur told me that he 
was appointed. 

Q. Were you ever a sutler or trader at Omaha? -A. Yes, sir; at Omaha Ba.rracks. 1 
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was a sutler there before and during part of the time that I was at Fort Lincoln; that is, I 
leased it. Mr. Sweezy was the sutler. 

Q. By whom was Sweezy appointed ?-A. Senator Hitchcock had him appointed, he 
told me. He was appointed by Mr. Belknap, but Senator Hitchcock got him appointed. 

Q. Did Sweezy inform you so himselH-A. No, sir. I don't remember who did. He was 
on here, and be and Senator Hitchcock were very good friends. He did not reside at the 
post at all. He lived in Omaha, and be has been leasing it since I left there. 

Q. Have you any knowledge of the sale of post-traderships in any way ~-A. No, sir; I 
have no knowledge of any being sold. 

Q. Do you know of any money being paid for any f-A. No, sir; I do not. 
Q. Have you ever said that you knew ~-A. No, sir. 
Q. What was the value of l!'ort Lincoln when you had it¥ At the time Leighton examined 

your books what were the profits·~-A. Our balance-sheet, taken just before closing out 
there, showed a profit of over $45,000 for a year and eight months. 

Q. During the time that you were post-trader, in partnership with Dickey, at Fort Lincoln, 
did you share the profits of that post with anybody ~-A. No, sir; only with those interested­
Morrow, Dickey, and myself. 

Q. Were you ever assessed for political pnrposes ~-A. No, sir. 
Q. Did you ever apply in person to the Secretary of War for any post 1 -A. I did. I 

applied when President Grant was last inaugurated-in March, 1873, when I was here. 
Q. What post did you apply for ?-A. I applied for oue of the posts on the Yellowstone 

that it was contemplatE>d to build. I applied to the Secretary of War direct. It was after 
the appropriation had been made for the posts. He snapped his finger, and remarked that 
be had made the appointments as quiek as that after the appropriation. I then asked him, 
if it was not impertinent, to tell me whom he had appointed, and be declined doing it. Cap­
tain Dickey was with me at the time. He had gone to intercede for me to get the appoint­
ment. He was on duty in the War DepartmPnt. I walked into the chief clerk's room­
Mr. Crosby-after leaving the Secretary, and Mr. Crosby said it was very strange; that he 
certainly oug·ht to know if the appointment had been made, but he did not thiuk any had 
been made; and I have learned since that Mr. Leighton was to control that appointment­
A. C. Leighton-and I suppose Hedrick also. 

Q. Did the Secretary state to you anything about what influence was required to receive 
the appointment 1-A. I presented a letter of introdudion from General Carlin, who was the 
commanding officer at Lincoln at, the time, and he remarked that letters of introduction from 
Army officers had very little weight-that those were political appointments, and they were 
to be controlled by the politicians. 

Q. Do vou know whether, when the change was made at Fort Lincoln in 1873, one of the 
reasons for making the change-was it that you were a partner of Dickey, and that your 
loyalty had been questioned during the war '-A. No. I have learned very recently-since 
I came here-that that was the impression of the Secretary; but Mr. Belkuap changed his 
view after asking for rny removal at Fort Fetterman, and after my being re-instated by General 
Sherman and the council of administration. When I turned over to Ecoffee and Campbell 
I sent in my resig-nation, and asked General Augur to carry out the agreement, and heap­
pointed Campbell, and the papers were forwarded here. The Secretary afterward met Mr. 
Taft, a member of Congress from Nebraska, and inquired of him if he knew me. Mr. Taft 
said he never had met me, but knew me by reputation. Mr. Belknap said I had sent in my 
resignation, and he was sorry for it; that he was satisfied I had been misrepresented, and if 
I had not resigned I would not have been interfered with; so upon that I presumed to ask 
for the appointment in 1873. 

Q. You did not know that reason before ?-A. 0, yes; I beg pardon; I knew it before. 
Captain Dickey, when be came cut to Sioux City, just aftrr I Lad made application to the 
Secretary, said that the reason the Secretary assigned for not g·iving me an appointment was 
that I had been removed from Fort Riley for disloyalty; but the appointment, it seems, was 
made before I made application for it. 

Q. You say you did not know of your own knowledge of any money having been paid for 
those post-traderships ?-A. No, sir. 

Q. Do you lmow anything of flour belonging to the Indian department having been taken 
off the boats and exchanged for wood, or sold to people along the river ?-A. Not of my own 
knowledge. 

Q. Do you know anything of corn that belonged to the Indian department having been 
delivered to the military posts ~-A. No, sir; I don't know of it. I have heard of it at Bis­
marck, but know nothing of my own personal knowledg-e. 

Q. Where yon have bren post-trader-at Fort Riley, and Fort Fetterman, and Fort Lin­
coln-you have never paid any money to anybody other than to your partners 1-A. No, 
sir. 

Q. Have any post-traders ever informed you that they paid money1-A. No, sir. 
Q. And you know of nobody else paying any '-A. No, sir. 
Q. Has no one ever told you that he shared money with Mr. Hedrick, or with Mr. Rice?­

A. Yes, sir. 
Q. That is what I asked yo,_, a moment ago. -A. You ~aid paid money. They were in-
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terested in the profits of the concern. Mr. Seip informed me that Hedrick, Rice, and Leighton 
were partners. 

Q. Di<i any other persons ever inform yon of their sharing money with Orvil Grant and 
Bonnafou, or any man of that class 1-A. No. sir. 

Q. Do you know of Orvil Grant being interested in any of those posts on the Upper 
Missouri '?-A. He is interested in Standing Rock, I was told by his attorney just before I 
left b0me, Mr. Stowell. 

Q. Do you know anything about Raymond, who was appointed on his suggestion, paying 
any money to Orvil Grant !-A. No, sir; I have understood that be did, but I don't know 
it. 

Q. From whom did you understand it ?-A. Well, from Orvil Grant's testimony. I was 
told that he bad testified befNe this committee that Mr. Raymond bad paid him $1,000 at 
Berthold. 

Q. You had never heard that before ?-A. No; I don't know that I had. 

By Mr. DANFORD : 

Q. Did you ever have any talk with Go,•ernor Campbell about this post-tradership busi­
ness '-A. Not in relation to his brother. I talked of selling out at one time to Mr. Blaine, 
a brother of Ex-Bpeaker Blaine, and Campbell remarked that that was soon after be had 
made complaint about my controlling the appointments in the interest of the demccratic 
party, which General Auger knew not to be the case, for I was in Omaha at the time. 

Q. What did Campbell say ?-A. Well, he said the appointment of Mr. Blaine would be 
satisfactory to him. Mr. Blaine taiked of coming to Washington to see about it. 

Q. Did Campbell ever say anything else to yon about post-traderships out there ~-A. No, 
sir. 

Q. You don't know whether there is any truth in this letter that he wrote in relation to 
his inten·iew with his brotbu or not ~-A. I don't know. 

Q. You don't know anything about it ?-A. No. 
Q. All you know is what is ill that letter. Yon know 1bat is his signature to the 

letter, but you don't know anything about Governor Campbell, what interest he took in it 1 
-A. No, sir; I do not. 

Q. You learn that Mr. Campbell could not be appointed; you had a telegram; who was 
that from 1-A. That was from Stephen Wilcox, of Omaha. 

Q. Do you know w by it was that he was not appointed ?-A. I don't know positively; 
I have understood that it was promised to Leighton and this ring-Hedrick and Leighton, 
&c. 

Q. Campbell was not in that ring, as you term it ?-A. No, sir; I don't think he bad 
anything to do with it. 

Q. Hedrick, Rice, Leighton, and Seip are interested, as you have learned from Seip, in 
Fort Lincoln ?-A. Yes, sir. 

Q. Did you ever learn it from any one else than Seip ?-A. No, sir. 
Q. Did you ever learn from Seip whether Mr. Rice and Hedrick pnt in any capital ?-A. 

No; I am under the impression that he told me that they did not put in any. 
Q. When did you }pave Bismarcl' 1-A. I left there about the 22d of March. 
Q. Were you subpamaed to come here to testify '-A. Yes, sir. 
Q. Do you know how you came to be subpoonaed ?-A. No, sir. 
Q. Did you ever give out the assertion that you bad any knowledge of the sales of post­

tradersbips, or of any corruption up there '-A. No; I have given out that I could bring wit. 
nesses to prove the sale of post-traderships. 

Q. You never gave out that you had any actual knowledge ?-A. No, sir; I never did. I 
always said I did not have, but could prove it by other witnesse~. I stated that I did not 
know, a while ago, of any money being paid, and I don't know really, but Mr. Ecoffee told 
me that he had paid General Hedrick $500, and that the money was returned to him by 
Leighton. 

Q. What connection had Ecoffee to Leighton ?-A.. They had been great friends in Omaha. 
I think, through the influence of Leighton, Ecoffee expected to get an appointment, through 
this man Hedrh k, and he paid him $500, be told me; and that Hedrick concluded-well, he 
did not get it-he concluded that he would want the post himself, and Leighton refunded the 
money to Ecoffee. • 

Q. Was it paid through Leighton to Hedrick, or directly f-A. I think be told me be paid 
it directly to Hedrick. 

Q. Where is Ecofl'ee now ?-A. Jules Ecoffee; be is living at Fort Laramie. 
Q. :For what post was he an applicant ~-A. I think it was Fort Fetterman. That is the 

one that I sold out to Campbell. 
Q. Do you know General Hedrick '-A. Yes, sir; I have met him; been introduced to 

him once. 
Q. Did he ever have any negotiations with you ?-A. No, sir. 
Q. Did Rice eYer have any negotiations with you ?-A. No, sir. 
Q. Did you ever have anybody negotiate with you in Washington here ?-A.. No, sir; I 

asked Rice to look after a claim that 1 had here in the War Department. 
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Q. For no post-tradership or sutlersbip ?-A. No, sir. 
Q. You paid Rice for what be did. Was be your attorney ~-A. Yes, sir. 
Q. And you paid him his fee ?-A. I paid him his fee. It was a small amount; he never 

did anything. 
Q. Anything wrong about it? -A. About the claim ~ 
Q. Yes.-A. No, sir. 
Q. About Rice's employment by you ?-A. No, sir. 
Q. You got out because you were not square on the administration ~-A. I rrch:on not. 
Q. Are you an administration man ?-A. Well, I was more of a Grant man than aGree-

ley man. 
Q. That was the charge against you, that you had been disloyal ?-A. Yes, sir; but it 

never was proved, anu it was a vile slander. 
Q. What were tbP. names of those witnesses that you proposed to prove the sale of post­

traderships by? -A. I proposed to prove that Leighton and Hedrick (I don't know that Rice 
was concerned) were interested in four diffC'rent posts : Fort Griffin, Texas; Fort Fetter­
man, Fort Lincoln, and Fort Buford. Leig·hton wanted me to go there and take charge of 
that post before I went to Linc0ln. He offered me one-third of the profits, on condition that 
I would put in $5,000. 

Q. What he offered you was a square ofl"er ~-A. Perfectly square. 
Q. You have not named the witnesses that you proposed to prove these things by.-A. I 

proposed to prove them by Jules Ecoffee, by Hedrick himself, by Mr. Seip, and Mr. Leigh­
ton, that they are interested in those posts. 

Q. By Ecoffee, Hedrick, Rice, Seip, and Leighton ?-A. YeR, sir. 
Q. How many of them are here ~-A. Mr. Seip is herP. Leighton was in town this morn­

ing. Mr. Tillotson is another witness I would like to have. He was at Fetterman, but I 
have understood that he had been kit-ked out by this ring. He is living in Denver now. 

Q. Where is Leighton now ?-A. lie is here in town-A. C. Leighton. 
Q. Is there something that he did not swear to before, that you think he knows ?-A. 

Yes; I have not read his tt>stim0ny. 
Q. Suppose you tell us what it is, !'O that we may know when he comes ou the stand ?­

A. I shonld like to hear him testify in regard to Hedrick's interest with him. 
The CHAIRMAN. He testified to that. 
The WITNESS. That is what I proposed to prove. 

By Mr. DANFORD: 
Q. Then the new witnesses you have are Ecoffee, Seip, and Tillotson ?-A. Yes, sir. 

By the CHAIRMAN: 
Q Do you remember who you told, about Bismarck, that you knew all these things? -A. 

About what things' 
Q. The sale of post-tradersbips.-A. The ring is composed of Hedrick, Leighton, and 

Rice. I don't know that Rice is interested at any of these other posts except Lincoln. I 
know be is thPre, and I have understood that he is interested at Fort Fetterman also. 1\Ir. 
Tillotson has been put out lately, and a brother-in-law of Leighton'8 put in. 

Q. Is the fort on the Yellowstone the ouly one you have applied for, or attempted, or ex­
pected to get, since you left Fort Lincoln ?-A. I made application for that while I was at 
Lincoln. 

Q. But have you made application for any fort since ?-A. No, sir. 

RoBERT C. SEIP sworn and examined. 
WASHINGTON, April 5, 1876. 

By the CHAIRMAN: 
QuPstion. You were appointed post-tradPr at Fort Lincoln on the 1st of .July, 1874 '(­

Answer. Yes, sir; I received the letter of appointment some days previons to that. 
Q. Where did you reside when yon "recPivt-d that appointmeut ?-A. My permanent resi­

dence is in Baltimore. At the time I received the telegram announcing the appointment, I 
was in Boston. 

Q. Who made application for it for you ?-A. I made a personal application, upon 
the recommendahon of a number of officers of the Army, not for this partienlar post. 

Q. Had yon a personal acquaintance with the Secretary of War ?-A. No, sir. 
Q. Did you bring your recommendations to him personally ?-A. No, sir. 
Q. By wbom did you send them ?-A. By mail, I think. 
Q. Was there any personal intercession malle with the Secretary of War for you by any 

one ?-A. I should imagine there was. 
Q. By whom '-A. I could not say. 
Q. Have you any means of judging through whom ?-A. I think thron!Th !\h. A1vin C. 

Leighton, a personal friend of mine. 
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Q. Is he a Baltimore man also ?-A. No, sir; he married over there. 
Q. Nobody else than Leighton that you know of?-A. Nobody that I know of. 
Q. Had General Hedrick auything to do with it ?-A. I could not tell you from my own 

knowledge. 
Q. Have you any reason to suppose that he had ?-A. I have. 
Q. Anybody else 1 General Rice ~-A. I don't know. 
Q. Have you any reason to suppose that he was interested ?-A. No; I cannot say that 

I have. 
Q. What were the profits of Fort Lincoln at the time you received the appointment 1-A. 

That is what I could not tell you; I merely took Mr. Wilson's talk. 
Q. In a year or ten months there appeared to be forty-odd thousand doliars profit 1-A. 

Yes, sir. 
Q. You considered it a valuable post ?-A. I did. 
Q. Have you any partners in the business f-A. Yes, sir. 
Q. Who are your partners ?-A. W. B. Jerdan. 
Q. \Vho was before him ?-A. A. C. Leighton. 
Q. What interest had Mr. Leighton ?--A. He had three-fourths and I one-fourth. 
Q. How much money bad you invested in the business 7-A. We each Lad about an 

equal amount; we originally put in about $3,200 apiece. 
Q. And he had a three-quarter interest and you a quarter ?-A. Yes, sir. 
Q. Why was it that he, having put in but the same amount of capital that you did, bad 

three-quarters and you only one-quarter ?-A. I could not tell you that; that was the pro­
posal made to me, which I accepted from Mr. Leighton. 

Q. Was any person interested with Leighton in this matter ?-A. I should imagine there 
was. 

Q. Who were they ?-A. General Hedrick. 
Q. w·ho else?-A. Well, I could not say, positively; I did think for the time that Gen· 

era] Rice was, but I could not say positively ; but uutil within a few days since, I was un­
der the impression that he bad. 

Q. What has occurred to change your impression in regard to that matter ?-A. A con­
versation with Mr. Leighton. 

Q. What does be say about it ?-A. \Vell, be assured me that be had not. Previously I 
did think that he had, from the fact that Mr. Leighton had requested me, if I bad any busi­
ness to be transacted here before any of the Departments, to refer to General Rice ; and Gen­
eral Rice bad been very kind toward me, and I imagined toward our institution ; and I im­
agined from that fact that he was interested. 

Q. Had you ever any business here, during the time of your post-tradership, with the 
Departments here ?-A. No particular business. 

Q. Have you ever had occasion to write here about anything 7-A. vVe bad an issue with 
Captain Poland, who was then commanding the post. 

Q. Who attended to that matter for you here ?-A. I sent that direct to the War Depart­
ment. 

Q. Has General Rice ever rendered you any service here at all?-A. None except per­
sonal services. 

Q. What do you call personal services ?-A. About matters not particularly in reference 
to business at all, I have tried to refresh my miud upon that subject, and I cannot think 
of any particular subject upon which he corresponded with me. 

Q. Where did you first become acquainted with him ?-A. Here in Washington. 
Q. When ?-A. I think I first met him in IBn, the year before I was appointed. 
Q. You did not see him when you made application for tLe post ~-A. No, sir. 
Q. You have had him render no professional service that you know of?-A.. No, sir. 
Q. Never have paid him any money for any services ?-A. No, sir. 
Q. Did he ever speak to you about this post 7-A. Never, except that I called upon him 

for advice after I got the letter of appointment. There was a Jetter of transmittal f10m the 
Secretary of ·war, suggesting that I should see l-Ion. 0. J. Dickey, of Lancaster, the attor­
ney for his brother, in reference to bnying Mr. Dickey out; and the Secretary strongly 
insisted on our taking the old stock, which we did at quite a loss to ourselves. It was not 
convenient at the time to go to Lancaster, am:l I call-ed upon General Rice, and he advised 
me to go and comply with the Secretary's wishes, which l did. 

Q. Have the profits of the business been paid to Leighton out of the concern ~--A. No, 
sir; there ha" been no money taken out of the business. It is still there. 

Q. There bas been no division of profits at all V-A. No division at all, because, although 
our books showed a profit of $15,000, I did not feel that the business could bear it being 
taken out, and I strongly objected to its being taken out, or any portion of it. 

Q. Has Hedrick ever applied to you for his portion of the profits. Has he ever written 
to Leighton on the suhject !-A. I could not tell you. 

Q. Has he ever been at the post ?-A. No, sir. 
Q. Have you ever had any communication with him on any subject connected with the 

post ~-A. I had. 
Q. Any money communication 7-A. No, sir. I had a communication with him in refer-
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ence to a matter of oflbial businel'ls, he being a supervisor of internal revenue. The col­
lector or deputy collector at Bismarck wanted to require two special licenses from us, and I 
referred the matter through him, as the supervisor of internal revenue, to the Commissioner 
of Internal Revenue. 

Q. You have received letters from Hedrick ~-A. Yes, sir. 
Q. To what did they relate ~-A. Principally to the business I have llpoken of with the 

Internal Revenue Department. 
Q. If they related to anything else, please state what it was.--A. I could not say any 

other subject. 
Q. What have you done with these letters ?-A. I imagine I have destroyed them. 
Q. Do you know that you have destroyed them ?-A. I think so. 
Q. Have you made search for them ~-A. I have, within a short time before I came over 

here. 
Q. Do you recollect the tenor of those letters that you were in the habit of receiving 

from Hedrick, other than what related to internal-revenue business ?-A. The letters that I 
received from him were so few that what may have been received previous to this internal­
revenue business, if any, were when I went out first. 

Q. ·were they with regard to the pleasures of General Rice-with refereLce to his having 
to go· cod-fishing in summer and going to Florida in the winter ?-A. No, sir; that remark I 
repeated. I had understood that from Leighton. 

Q. Leighton got a letter of that kind from General Ric~ 1-A. No, I cannot say that be 
did; but that was a matter of conversation between Mr. Leighton and myself. 

Q. Please state what there was between you with referenee to Rice's codfishing in sum­
mer and going to Florida in the winter.-A. My understanding was at the time-what 
arrangements Leighton and Rice made afterward I don't know-my impression was that 
General Riee was to have an interest in the business, and in the course of the conversation 
Leighton, I think, remarked that he would like to see him make some money, or have some 
money, bec.ause he was a gentleman of easy habits and liked to enjoy himself. 

Q. Did he talk about his fishing in summer ?-A. Yes; he said he was a gentleman who 
liked to have a fishing trip in summer and a pleasure trip in winter. 

Q. And that therefore be wanted to have some money made at Fort Lincoln ~-A. Yes; 
and that was my impression at the time, that he was interested in the business. 

Q. You never got any letter at all from General Rice on this subject ~-A. No, sir. 
Q. You never said so ~-A. Not that I recolleet; I have had some letters from General 

Rice, but not upon this subject. 
Q. What did he write to you about ?-A. It was principally in reference to buying out 

the stock of goods of Dickey & Wilson; they insisted upon certain terms which we thought 
were onerous and objected to them. I wrote to General Rice to know whether we would be 
compelled to accept their terms, as I looked upon Secretary Belknap's letter as equivalent 
to an order that we must buy them out. 

Q. Why did you write to General Rice ~-A. Because I was so requested by Leighton, 
who is a friend of his. 

Q. Did you write to Rice because you believed or thought that he would see the Secretary 
of War on the subject and have his directions about it ?.....:...A. Well, I thought that be would 
give me all the advice necessary in the matter, and, as I have said, at that time I really 
thought be had an interest in the post. 

Q. Y cu understood your first orders from the Secretary of War to be to see the brother of 
Dickey, as imperativb orders that you should buy out their stock ?-A. Yes, sir; that was 
my individual interpretation of his letter; Leighton thoug-ht otherwise. 

Q. Why did you not write to the Secretary on this subject, instead of to General Rice?-
A. Because we thought Rice would be the proper person. 

Q. Why ?-A. Because he was friendly to the parties interested. 
Q. To what parties ~-A. Leig·hton and myself. 
Q. You wrote to him for no other reason ~-A. No other reason, but also knowing that 

he was a friend of the Secretary of 'Var. 
Q. And you wrote to him supposing that he would see the Secretary of War in regard to 

this matter ?-A. That was the supposition-that is, that he was in the position to give us 
the proper information. 

Q. Did you conceive, after you received this appointment, that the Secretary of War had 
any right to say what you should pay for the stock on hand to the parties whom you super­
seded f-A. No, sir ; but the Secretary said it was his desire that the old trader should retire 
with as littie loss as possible; that he would suggest that armngement be made to buy them 
out. 

Q. Had you ~ny conversation with regard to your post-tradership there with General 
Custer about a week before you left ?-A. Yes, sir. 

Q. Did you tell him during that conversation that you, at the first division, had to pay 
about $7,500 ?-A. I think the general must have misunderstood me. I told him that our 
books showed a profit of about $15,000, half of which, $7,500, was taken, as I under­
stooo it from Leighton. Though our agreement calls for a three-fourths interest for him 
and one-fourth for myself, my understanding was that he had a quarter and the other 
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half was given to Heurick, and that was the reason-one of the reasons, why I supposed 
that General Riee was interested, making four parties to the partnership. I told General 
Custer, so far as my recollection goes, (I think the general will bear me out in it,) that our 
profits were about $15,000, out. of which half went to those parties and the other half was 
divided between Leighton and myself. 

Q. To whom did you tell the general that this money wa~ to go1-A. I think I told him 
at the time, as my impression was, to Rice, Hedrick, and Leighton. 

Q. Did yon not say that it brought it down so that your interest only amounted to about 
$2,500 ?-A. No; I thiuk I said to about one-fourth of the $15,000. 

Q. Then yon say that you did not mean to say that yon had actually given out this 
money~ -A. No, sir; I was about to retire from the business and one of the objections was 
the small profits, and the profits were merely on the books. The profit con-isted of stock, 
buildings, and indebterlness there--debts owing to the company; so I objected to any money 
being taken out of tbe business. 

Q. From the testimony of General Custer here the other day, I think he was under the 
impression that yon actually paid this money out ?-A. General Custer misunderstood me 
at the time, because I did not mean to convey that impression. 

Q. And the only reason you have now for supposing that Rice was not a partner is from 
the as~mrances of Leighton ?-.A. That is one reason. 

Q. Have you any other reason than that ?-A. Not at all. 
Q. From all your intercourse heretofore with Rice and Leighton, and what LPigbtou 

said to Rice, and the necessity of his having money to take his summer and winter excur­
sions, you did suppose that he was your partner '-A. I did. 

Q. But now your impression is, from what Leighton tells you, that he is not '-A. Yes, sir. 
Q. Have you and Leighton ever had any difficulties with reference to your business?­

.A. No, sir; IJO personal difficulties at all. 
Q. Have you bad any disputes about matters ?-A. Yes, sir; some disputel'l. 
Q. Did they ever rEquire you to leave the post out there and turn the bwsiness over to 

any one else ~-A. No, sir. 
Q. You did leave there ?-A. I Jid. 
Q. To whom did you turn the business over ?-A. To my partner, Jerdan. Mr. Leighton 

sold out to him last July. 
Q. Therefore Jerdan is the trader there now with you ?-A. Yes, sir. 
Q. And Leighton bas no interest in it now ?-A. He has no interest now. 
Q. How did you pay Leighton for his interest '?-A. I did not pay him anything. Leigh­

ton sold out his interest to JerdaP, and I am about consummating a sale of my interest to 
Jerdan also; he supposing that he could get the post-tradership and I being about to with­
draw. 

Q. Have you resigned the post-tradership there ?-A. No, sir. 
Q. Is Jerdan preparing to make application for it ?-A. I could not tell you. 
Q. Do yon know whether he has been promised the appointment from any source j-A. 

No ; I believe he had been promised before the change. 
Q. Mr. Leighton was to get that appointment for him 7-A. I could not tell you who was 

going to get it. 
Q. Was Mr. Rice going to get it ~-A. I could not tell you. 
Q. Was Mr. Hedrick to get it for him Y--A. Jerdan said he could have Hedriek's influ­

ence. 
Q. And that he could get the appointment if he would purchase Leighton's interest ?-A. 

No, sir; if he got my interest be eould get the appointment. 
Q. Is he still an applicant for it Y-A. I cannot tell you ; I think not, though. 

r Q. He is there on the spot 7-A. He is en route there. I met him at Fargo; he carne 
east to buy goods, and was returning and got blocke<l by the snow. 

Q. Had you any reason to believe that anybody else than Hedrick and Rice were your 
partners Y-A. None except Leighton. 

Q. Had you any supposition that anybody else was a partner ?-A. No one. 
Q. If you could have one man that you did not know was your partner might you not have 

had another one Y-A. We might have had a dozen for all I know ; our articles of agreement 
were only between Leighton and me. When I first got out there I was perfectly satisfied to 
accept this proposition, which I did accept. 

Q. What induced you to accept that proposition ¥-A. I had heard that the post was a 
good one and the amount of capital that I put in it would bring in a very nice return. My 
share in proportion to the capital invested would be better than any other business that I 
could put the same amount of money in. 

Q. But why were you willin~ to accept only one-fourth interest, having put in an equal 
amount of catital, and give Leighton three-fourths ?-A. Well, as I said, I thought the thing 
would pay me. 

Q. Why were you willing to allow Leighton to have this big interest on the same amount 
of capital ¥-A. I cannot auswer it any further than I have. 

Q. Suppose that I had come and made the proposition to you, would you have done it,_ 
A. If I had thought you were a man of integrity I would. 
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Q. Wo11ld you not want something more-that I could get you the appointment and keep 
you there ?-A. Yes. 

Q. Would you have done it if I could not¥-A. No, sir; I should not. 
Q. Then it was because Leighton could get the appointment for you through Hedrick and 

could keep you there; and did not you know and feel that if he and Hedrick chose to 
turn you out they euuld do so f-A. No; becau~e I had confidence in Leighton's integrity. 

Q. But did not you suppose he had that power ?-A. Yes; I supposed so. 
Q. How did he have that power ?-A. Through his acquaintance with the parties having 

power to make or revoke appointments. 
Q. Who was that party ?-A. I believed it was the Secretary of War. 
Q. Haven't you said or believed that the Secretary of War might have been a partner of 

yours ?-A. I may have said it, but if I did I certainly had no grounds. 
Q. Other than that you felt that there was some influence which appointed and kept you 

there ?-A. Yes, sir; I may have made the assertion, but if I did I had no grounds other than 
a supposition. 

Q. Then Leighton bas not drawn a dollar ot money out of that coneern 7-A. He has 
not drawn any out there. 

Q. Who is J erdan f-A. He is a brother-in-law of Leighton, from Ottumwa, Iowa. 
Q. He is out there now f-A I imagine so. We passed him on the road. 
Q. Have you ever been interested in business with the Leightons and Hedrick or any of 

them in any other way than this f-A. No, sir; I never have. 
Q. When did you first know Leighton f-A. I first knew him in 1872, I think. 
Q. Where did you become acquainted with him ?-A. At Fort Buford. 
Q. He was the trader there, was he f-A. Yes, sir. 
Q. What were you doing there ?-A. I was in the Quartermaster's Department. 
Q. Did you serve during the war f-A. I was in the Quartermaster's Department. 
Q. Had you known General Belknap officially ~-A. No, sir. 
Q. Do you believe that there was any other influence that secured you the appointment 

at Fort Lincoln than that of Leighton, exercised through Hedrick f-A. I could not answer 
that question. 

Q. What Army officers recommended you ?-A. I believe every one that was then at 
Buford; the gentlemen of the Sixth Infantry. 

Q. Then these were not new papers that you presented to the Secretary of War, but they 
were papers gotten up a year or two before ?-A. I think they were gotten up in 1873. 

Q. You did not file them until 187 4 ?-A. Yes, sir ; they were immediately forwarded and 
were on file. 

Q. You got your appointment in 1874 but they were forwarded in 1873 ?-A. Yes, sir. 
Q. During that interval, who pressed that matter at the department 7-A. I cannot tell 

you. 
Q. At the time you received your appointment had you been looking for it 7-A. I cannot 

say that I had. 
Q. It came to you rather unexpectedly ?-A. Yes, sir; rather unexpectedly. 
Q. Who sent it to you ?-A. I got it right from the Adjutant-General's Office. 
Q. Did you know it was coming f-A. Yes, sir; from Leighton. It was dated in Wash­

ington. 
Q. Had you written to him to press your appointment ?-A. I don't think I had. 
Q. Had you ever said anything to him about the appointment at Fort Abraham Lincoln 7-

No, sir. 
Q. So this came to you as a very unexpected pleasure, did it not ?-A. Yes. 
Q. Did you come over to Washington '?-A. Yes. 
Q. Here you saw Leighton '-A. Yes. 
Q. And here you made the bargain ~-A. No; we talked the matter over in Baltimore. 
Q. He said to you that he had got the Secretary of War to give you this position ?-A. 

Yes, sir-no; I must not say '1 yes" to that. I did not ask any questions about it. 
Q. Why didn't you f-A. Well, because I had mv own ideas about it, and I did not care 

to be too mquisitive. I had an idea that it was procured through the influence of Leighton 
and his friends, and I was satisfied to receive it. 

Q. At the time you made the bargain, when he made the proposition to you to put in 
$3,:'.00, and that he should put in the same, and he should have three-fourths and you one­
fourth of the profits, what induced you to agree to it f-A. I really could not tell you that. 
I do not know any particular grounds. I recognized the fact that he procured me the ap­
J?Ointment. He said," Seip, I am to put in as much capital as you do and you take one­
fourth interest, and I will take three-fourths." I accepted his proposition at once; the avail­
able funds that I commanded then were along about $3,200, and he put in a corresponding­
amount. 

Q. You never inquired of him why, although you were the mau who held t.he office, and 
had aU its rights and privileges, apparently, you were to have but one-fourth, and he, a man 
who was not known to the transaction, was to have three-fourths '-A. One reason was that. 
I knew him to be a man that could command capital, and that a large capital was neces-
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sary in that business, and we had to borrow from him to sustain us right along; conse· 
quently, for the sake of capital, I had to make some concessions. 

Q. Had he ever before in his life proposed going into the post-tradership business with 
you 7-A. Not before be knew of my application for a post-tradership. 

Q. Was not that application SPnt here with the expectation that you were going to go into 
business on the Yellowstone 7-A. Yes, sir; that was my idea when the Yellowstone posts 
were first spoken of. 

Q. That was what you were after, then, before you suddenly landed at Lincoln ¥-A. Yes, 
sir. 

Q. Was Hedrick at Washington at that time ?-A. NP, sir. 
Q. When you came over here and saw Leighton and then went to Baltimore, did you 

see Rice ?-A. No; I came direct to Baltimore and saw Leighton, and then called on Rice. 
Q. Why did you go to Rice f-A. As being a friend of Leighton. 
Q. Did Leighton tell you ¥-A. Yes, I think he did. 
Q. You say you received your appointment about the 1st of Au2'ust, and you say that the 

Secretary of War made it a conuition precedent that you should buy out Dickey ?-A. He 
did not say must; he said it was his desire. 

Q. How did he say that 7-A. In writing. 
Q. Who has that letter ¥-A. I have it. It is transmitting the letter of appointment of 

myself as post-trader at Fort Lincoln. and saying that it was customary, and, besides, was 
his desire that the retiring party should retire with as little loss as possible, and requesting 
me or suggesting rather, that I should go and see the Ron. 0. J. Dickey, of Lancaster, Pa., 
who, he thought, was the attorney of the post-trader, and he would probably facilitate the 
transfer there, and it appeared that 0. J. Dickey had had some conversation with the Secre­
tary of War on the subject. 

Q. Had Mr. Dickey ever recommended you for Fort Lincoln 1-A. No, sir. 
Q. Do you know that anybody anywhere ever recommended you for that fort except 

Leighton ¥-A. Not for that fort. The question was just here. There happened to be a 
vacancy, and my application was on file, and I suppose, when it was known by Leighton 
and his friends that there was this vacancy, they pressed me for an appointment. 

Q. Do you know why Mr. Dickey resigned out there !-A. I could not tell you ex ept 
from hearsay. c 

Q. What was the hearsay ?-A. I believe that complaint bad been made by General Cus· 
ter. 

Q. Had any complaint been made with reference to the loyalty of Mr. Wilson, his part-
ner ~-A. I know nothing about that except rumors from Mr. Wilson himself. 

Q. And you bad no personal knowledge of the Secretary at all ¥-A. No, s1r. 
Q. And you did not apply for this particular post f-A. No, sir. 
Q. All you knew was that one day you were waked up by a telegram from Leighton an­

nouncing your appointment ?-A. Well, previous to this, I think, if my memory serves me 
right, I had a telegram saying that I could be appointed to Fort Rice, but at the time I 
imagined that Fort Rice was to be abandoned, and as I wanted to secure what little means 
I had, I naturally declined. 

Q. From whom was that telegr&.m about Fort RicP. ?-A. From Leighton. 
Q. Had you told Leighton to be looking out for a place for you '~A. He understood that 

I desired to get a place. 
Q. Had you ever had any business relations with him in your life before~-A. No, sir; 

except buying goods of him. 
Q. Before this statement was made bad you any agreement with Leighton, in case he 

should procure it for you, what should be your division of profits ?-A. No, sir. 
Q. If you bad got one up the Yellowston, ewhat was to be the proportion of your interests 

respectively '?-A. The details never had been discussed between us, so far as I can recollect. 
I only know that if be assisted me in procuring the appointment he was to be interested in it. 

Q. Why did you go to him about getting these appointments at all; was it because be was 
the recognized head of the ring who controlled these appointments 7-A. No, sir; I did not 
recognize that fact, but I knew that be bad an extensive acquaintance. I knewthat be was 
an honorable man, and I knew, or rather I thought, he was acquainted with the Secretary, 
and probably would have some influence. 

By Mr. DANFORD: 

Q. When where you appointed post-trader at Fort Lincoln 7-A. I think the letter is 
dated the 29th of May. I arrived there on the 26th of June, and we completed our trans­
fer on the 9th of July. 

Q. And after you had received this appointment, you understood that it came through the 
influence of Leighton 7-A. Yes, sir. 

Q. He made the proposition to you that you should enter into that business, and you re­
ceive one-fourth of the profits, and he three-fourths ; you and ha put in equal sums of 
money ?-A. Yes, sir. 

Q. Did he inform you as to how much of the th1ee-fourths he was to retain for himself 
and how much was to go to other parties ?-A. I understood from casual conversation tha 
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he was to retain one-fourth, I one-fourth, and the other one-half was to go to Hedrick, 
whose name was particularly mentioned in the matter. 

Q, How soon after you entered into business with him did you understand that to be the 
arranj!ement ?-A. I guessed it at the time we drew up our agreement. 

Q. You had an impression that Rice was interested, also f-A. Yes, sir; at the time. 
Q. But after further conversation with Leighton, you have concluded that, perhaps, you 

were mistaken about that ~-A. Yes, sir; I think so. 
Q. The profits, as shown by your books, amounted to about $15,000.-A. Yes, sir. 
Q. Of that you would have $:3,750, and the rem~iuder would go to Leighton.-A. 

Yes, sir. 
Q. He controls the remaining three-fourths himself; but whether General Hedrick or any 

one else is to be sharer of it, that is a matter between Leighton and them ?-A. Yes, sir. 
Q. Yon had no arrangement between you and anybody but Leighton V-A. No, sir. 
Q. You put in $3,200 each, and all that bas accumulated there is still in the business V­

A. Yes. 
Q. How much do your books show as likely to be lost by bad debts ?-A. By bad 

debts and depreciation of stock. We have this profit upon an inventory t&.ken for our own 
satisfaction, and we took it very closely. It was generally taken on the 1st of January. 
When Leighton sold out to Jerdan, he accepted this inventory as the basis for his sale, and 
W<' took it closer than we would otherwise ; that is, we took the cost-prices of the articles 
without allowing anything for the depreciation ot stock. 

Q. When you come down to the real fact, is there a profit of $15,000 ?-A. I would not 
take it at that. 

Q, Would you take it at $10,000 of profit ?-A. Yes, sir; I think I would if I bad sale at 
cost-price for the goods. 

Q. You do not know anything about Hedrick receiving any money except ·what you 
have heard from Leighton ?-A. I uo not. 

Q. You never transmitted anything to him ?-A. No, sir. 

By the CHAIRM~N: 
Q. Tf1is $15,000; was that the profit from the Jst of July, 1874, to the Jst of July, 1875 ?­

A. We averaged our inventory on the 7th of July. We bought out Dickey & Wilson on 
the 9th of July, and this was one year frc-m the date we commenced business. 

Q. That stock you kept. You did not divide anything.-A. No, sir. 
Q. That profit went into the capital stock.-A. Yes, sir. 
Q. Have you any knowledge what have been your profits from the Jst of July up to the 

1st of January ?-A. I could not really tell you. 
Q. Haven't they been, in proportion, a good deal more than they were during the prior 

year ?-A. They ought to have been. 
Q. But haven't they been ?-A. I could not y they have been. Our competition has been 

greater than before. 
Q. Do you not believe that you have made more than $7,500 in the last six months, from 

the 9th of July, 1875, up to the 9th of Januaryt 1876 ?-A. If you take our debts as good I 
think we have. 

Q. Therefore, in a year and a half there would have been an apparent pro£t there of at 
least $22,000, of which you would have one-fourth, and Leighton three· fourths 1-A. Yes, 
sir ; an apparent profit. 

Q. What has Jerdan agreed to pay Leighton ?-A. I could not tell you. 
Q. What have you agreed to sell your interest to Jerdan at ?-A. I have agreed to sell it 

at cost price. 
Q. Haven't you ascertained it ¥-A. We had a difference upon the prices. The under­

standing was, 1 insisted upon selling him the goods at cost price with transportation added; but 
on the contrary, after taking the inventory, he put down arbitrary prices, which I objected 
to, and as I bad already made a proposition to sell out, I suggested that we place the busi­
ness in the hands of a receiver; but after considering the losses that would entail upon us, we 
agreed to submit the inventory to Leighton and abide by his prices. Jerdan had taken an 
inventory with him East, and I met him in New York going out, and he said that Leighton 
had objected to having anything to do about it. 

Q. What did you deem your one-fourth interest worth ?-A. I thought I would get out 
five or six thousand dollars-about $5,000. 

Q. Were those negotiations all dropped on account of the removal of the late Secretary 
of War 7-A. It is not dropped yet. 

Q. Didn't that bring the negotiation to a halt ?-A. It brought it to a halt. 
Q. The appointment is dated the 1st of July, 1874; you say, however, that you went out 

there ea,·lier than that?-A. I arrived there June 26. 
Q. The whole agreement had been made prior to that here in Baltimore ?-A. Yes, sir; it 

was put in writing in Saint Paul. 
Q. What time did you make that verbal agreement in 1874; early in June, wasn't 

it ?-A Early in June. 
Q. How does it happen, then, that you were able to make an agreement a':Jout a thing 
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which you did not have until a month afterward ?-.A.. I think my letter of appointment will 
show that. 

Q. There may have been a prior notification to go and see Dickey, but your letter of ap­
pointment is dated July 1 ; according to your testimony you must have had a letter from the 
Secretary of War a month before you were appointed, telling you to go and settle with 
Dickey, and you did go. Here is a report which shows that you were appointed on 
the 1st of July, 1874 Y-A. Well, certainly it is an error. 

Q. If it is not an error it is very remarkable, is it not ?-A. It is, sir. 
Q. Have you a copy of your agreement ?-A. No, sir; it is at home. 
Q. Please send us that agreement and the letter of the Secretary of ,,~ ar ?-A. I will, if 

I can find them. 
Q. Are you certain that the letter of the Secretary of v.r ar, telling you to go and settle 

with Dickey, contains your appointment, or does it merely say that you will be appointed 7-
A. I have a kind of a letter of appointment, accompanied by this letter of transmittal, direct­
ing me to go and see Mr. Dickey and buy him out with as Ettie loss as possrble, and this 
letter is dated May 27 or 29, and it reads: "You are hereby appointed a post-tmder at Fort 
Lincoln," &c. Those are the only two letters I got, and if my recollection does not fail 
me they both came together. 

Q. Who was present when you reduced that agreement to writing ?-A. We had a lawyer 
who drew it np, and it was dnl_y signed and witnessed. 

Q. Was. Hedrick there ?-A. No, sir; nobody but Leighton and I. 
Q. Have you ever acted as agent for any of the contractors when they delivered corn?­

A. No, sir ; not as agent. 
Q. In any capacity ?-A. I have. 
Q. Did you ever pay any one there$150 for receiving corn 7-A. No, sir; I paid one man 

$50 on the contractor's account. 
Q. Vt7bo was the man Y-A. A man named Gilmore, sergeant of Company B, Sixth In­

fantry. 
Q. What did you pay him that $50 for ?-A. By his own demand and by request of the 

contractor, a man named Nichols. 
Q. \Vhat was the duty of the sergeant; to receive the corn, was it not ?-A. No, sir; his 

duty, as I urderstand it, was to take charge of transportation. 
Q. Was it his duty to see the corn weighed ?-A. No, sir. 
Q. It was merely to look after the transportation of the corn 7-A. Yes, sir. 
Q. 'N ere the contractors in the habit of paying the sergeants money 7 -A. I do not know; I 

never was a coiltractor. 
Q. But they told you to pay him ?-A. They told me to pay any demand made upon me. 
Q. What did the sergeant demand this $50 for ?-A. For services in facilitating the de­

livery of corn, as I understood. 
Q. Was this very corn afterward weighed d found to be short ten or twelve pounds to 

the sack ?-A. Indeed I could not tell you that. 
Q. Did you never hear that ?--A. Yes. 
Q. Was it the fact?-A. I could not tell you. 
Q. Yon never beard that that very corn had run short ten or twelve pounds per sack?­

A. No; it was said that they weig-hed five sacks at a draught, and that it ran short five or 
six pounds on a draught; but I will tell you in this connection that the quartermaster, in 
my presence, and in the presence of others, had gone down while the corn was being 
weighed, had weighed one or two draughts himself and had averaged them, and on the 
number of sacks received by the forage-master the quartermaster told me that the average 
held out. 

Q. What service could this sergeant have rendered for which you ought to have paid 
him $50 ~-A. Nothing more than to facilitate the transportation of the corn. It was in his 
power to either put the teams at that or to put them to other work. 

Q. WLat could the contractors gain by having trausportation facilitated ?-A. They could 
g-et their vouchers. They were paying heavy interest for their money, and the corn was lying 
there and had not been received. 

Q. Why was it not received ?-A. The quartermaster told me that be had no place to 
store it. . 

Q. \Vas there any other reason ?-A. Well, I believe General Terry declined to receive it 
because some sacks were marked ''U.S. Ind. Dept." 

Q. It was not received, then, because it was supposed to belong to the Indian Department 
by the commanding officer ~-A. Well, General Custer can tell you what was the :mpposi­
tion about it. I know nothing about it, except that it was put on the bank. The clerk of 
the boat came up and asked me if I would not receipt for it. I told him that I would not, 
that I did not know the contractor. The contractor came up afterward. He came to me to 
get a man for watchman. I got him a man. He employed him. Then the corn had to be 
rehandled, which he was informed of, and he asked me if I would not pay the expense at­
tending it. I believe the contractor gave bonds, and it was finally received by the quarter­
master, but under the condition that these marks should be obliterated, which was done, and 
I paid those bills. 
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Q. Then you paid this money to this sergeant for facilitating the transportation of this 
corn f-A. Yes, sir; I will state in this connection that I had no interest, pecuniary or other­
wise, in it, nor did I know the man until he came up there and introduced himself, aud I 
must cOnfess to feeling sorry for the fellow, because he was borrowing money, as he told me, 
at a high rate of interest, and the corn was lying there and being dam:1.ged. 

By Mr. DANFORD : 
Q. Are you controlled in any way as to the price you put on your goods ?-A. No, sir; it 

is regulated naturally by the competition we have in the town of Bismarck right opposite. 
I think General Custer and I talked that matter over, and he agreed with me that the mat­
ter would regulate Itself. 

WAR DI~PARTMENT, 
Washington City, May 25, 1874. 

SIR: In transmitting your appointment as post-trader at Fort Abraham Lincoln, I beg to 
say that in this case, as is the general rule, it is my desire that you make some satisfactory 
arrangement with the outgoing trader, Mr. S. A. Dickey, as to the purchase of his stock and 
the buildings which he bas erected, so that he may retire with as little loss as may be. 

You will be required to assume your duties on the 1st of July next, or as soon thereafter 
ss possible. 

Mr. 0. J. Dickey, of Lancaster1 Pa., represents his brother, the trader, and you had better 
see him at that place. 

Very respectfully, your obedient servant, 

RoBERT C. SEIP, Esq., 
Baltimore, Md. 

WM. W. BELKNAP, 
Secretary of War. 

I hereby certify that the foregoing is a true copy of the original, now in the possession of 
Mr. R. C. Seip. 

IRWIN B. LINTON, 
Clerk Committte <'11 Expenditures in War Department. 

WAR DEPARTMENT, 
WashinJ!ton City, May 23, 1874. 

SIR: Under the provisions of section 22 of the act of July 15, 1870, you are hereby ap­
pointed a post-trader at Fort Abraham Lincoln, D. 'I'., to take effect July 1, 1874, and will 
be required to assume your duties as such within ninety days from the date of this appoint­
ment. 

You will please report to this Department, through the Adjutant-General's Office, your 
acctlptance or non-acceptance of this appointment. 

WM. W. BELKNAP, 
Secretary of War. 

ROBERT C. SEIP, Esq., 
Baltimore, Maryland. 

With printed copies of circulars, dated War Department, Washington City, March 25, 
1872, and June 7, l87l, annexed. 

I hereby certify that the foregoing is a true copy of the original in the possession of R. 
C. Seip. 

IRWIN B. LINTON, 
Clerk Committee on E xpendttures War Department. 

'VASHINGTON, D. C., April 6, 1876. 
JAMES TRAINOR sworn and examined. 

By the CHAIRMAN: 
Question. You were post-trader at Fort Concho, Tex., appointed, the official record shows, 

on the 9th of March, B72, and you held the office until December 18, J87:H-Answer. 
Yes, sir. 
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Q. Please state the circumstances under which you received that appointment.-A. 
When this law which is now in force was passed, in J!j70 some time, I immediately went to 
work and clothed myself with the neeessary documents, the indorsements of General Mac. 
kenzil? General McCook, and all the officers, (and General Meigs ann General Bingham 
l1ere in W asbington,) and I came on to \Vashington. I was about twenty-two or twenty­
three days getting acrotiS the country by way of Fort Arbuckle and the Indian Nation. 
When I got to Dexter Springs, I met Mr. Sawyer there. He informed me that Hedrick had 
been appointed; but he gave me the name wrong; he told me Henderson instead of Hed­
rick, and I telegraphed to ''Henderson," at Ottumwa, Iowa, but I found there was no 
such person there. Then when I got to Saint Louis I telegraphed E. W. Clarke, to know 
who was appointed. I came here and interviewed Belknap. He told me that I must see 
his friend Hedrick, and he kept me her~ until nearly Christmas-nearly six or seven weeks, 
wait1ng for him. 

Q. Can you state any conversation you had with him at the time~ Did you present to 
him your credentials, signeLl by General McCook and others ~-A. Yes, sir; and by General 
Mackenzie and all those gentlemen; and I also gilt Mr. Hamilton, the Senator from Texas, 
and be wrote a beautiful letter in my behalf. The Secretary of War told me I must sf.e 
Hedrick. 

Q. Did you see Hedrick ?-A. Not until nearly Christmas. 
Q. Did the Secretary of War tell you to have an interview with anybody else ?-A. No; 

only with Hedrick. 
Q. Did you have the services of any person besides Hedrick ?-A. Yes, sir; a man 

named SimDn "Tolf. He said he had to have a retainer, and I gave him $~50 at the Metro­
politan Hotel. He said he would get my appointment for $2,000, anu I gave him $~50 re­
tainer; but 1 told him at the time that it would not amount to anything. 

Q. How did you pay it ?-A. In greenbacks. 
Q. Was any person present when you paid it to him ?-A. There were five or six at the 

bar. 
Q. What time did you pay him ?-A. In December, 1870, some time. 
Q. You did not get the appointment at that time ?-A. I did not. 
Q. Did you have any interview with a gentleman named General Rice, here ?-A. No, 

sir. 
Q. Did you with Mr. Clarke, who was at that time a member of Congress from Texas?­

A. Yes, sir; he worked in my behalf, and did everything be r.ould. 
Q. Did you pay him any money ?-A. Yes; 1 paid him mouey three or four different 

times. 
Q. For this purpose ?-A. I don't know what purpose it was for. 
Q. Was it during that time?-A. Yes; J gave him $100 at the Saint Nicholas Hotel, New 

York. 
Q. For servir.es he rendered you in this matter1-A. I don't know. He just borrowed it 

and never paid it back. 
Q. Did you pay him any other sum of money 1-A. Yes, sir; I paid him drafts. He 

kept drawing on me until I got sick and tired. 
Q. How much ?-A. About $700 or $e!OO. 
Q. He was then your member of Congress ?-A. Not mine; he belouged to the Galves­

ton district; he was postmaster at the time. 
Q. Were you indebted to General Clarke in any way whatever ?-A. In no shape what­

ever. 
Q. Why did you pay those drafts ?-A. I thought he was poor and he needed it. I should 

not have paid it for any other purpose; be never did me any service. 
Q. It was an act of charity '1-A. Yes, sir. 
Q. He had assisted you, however, in thus getting the appointment~-A. Well, he did not 

assist me at all. I had to do business with this man Hedrick. Those other fellows were 
all moonshine. 

Q. What did he demand ?-A. Six thousand dollars a year for the post. At first he 
wanted to be a partner, but I would not have a partner, and we had some pretty sharp talk. 
I went back to Texas, and he sent AI. Leighton there, and he came down with a letter 
by Hedrick, written to the post-commander there, and countersigned by the Secretary of 
War, and iu that it said Leighton was perfectly right and correct-anything he did was 
correct. 

T Q. ~· M. Hedrick was appointed post-trader at Concho on the 6th of October, 18i0 ?-A. 
1ef', su. 

Q. Then while your negotia.tions were going on who was the post-trader ?-A. He was. 
Q. And your object was to have him give you the post ?-A. Yes, sir. 
Q. And to get yourself appointed, and he offered to let you have it for $6,000 f-A. Yes .. 

sir. 
Q. Which broke up the negotiations, and you went back to Texas ?-A. Y· s, sir. 
Q. And after you were down there AI. Leighton came with a letter to the post-commander, 

from Hedrick, countersigned by the Secretary of vVar ?-A. Yes, sir; sayiug th[tt anything 
Leighton did he must approve of. 
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Q. Did you see that letter ?-A. Yes, sir; General Mackenzie has the letter now I expect. 
Q. Have you ever paid any money to other persons than Clarke, Wolf, and Hedrick ?-A. 

Yes, sir; I paid $1,500, the first payment, to Mr. Leighton. 
Q. What did you pay him that for ?-A. As the representative of Hedrick. 
Q. How was that? Hedrick held this appointment from October 6 7-A. He held it, and 

l paid him for it. I was doing the business and was paying him rent, I expect; that was 
the amount of it; until I quit paying, and then he kicked me out. 

Q. He held the appointment until Mareh 14, J 872, and in March, 1872, Owings was 
appointed ?-A. There was no such man. 

Q. He only held it for a week, and then you got the appointment March 9, 1872, and held 
it until December, 1873 ?-A. Yes, sir. 

Q. How did you get the appointment on March 9 7-A. I really don't know myself. If 
Mr. Sawyer was alive he could tell you something about it. It came through Mr. Clarke in 
some way. I know I had a draft of $1,000, that I had to pay, and I had to pay it through 
him. Mr. Sawyer, the mail-contractor, telegraphed to ask if I wanted the post-tradership, 
and I said yes; and I got a draft about three weeks afterward for $1,000, and I paid it and 
did not ask any questions. 

Q. Prior to that you had been paying Hedrick regularly ?-A. Yes, sir. The first pay· 
ment I made was to Mr. Leighton, October, 1871,$1,500. Then I gave Cheney $1,000 af­
terward, and then I told him I was not going to pay any more. Cheney was the post-trader 
at Fort Davis; he had a letter of authority from Hedrick also. I paid him for Hedrick. 

Q. Afterward you received the appointment and held it from March 9, 1872. to December 
8, 1873; did you pay anybody during that time save this one draft ~-A. Yes, sir; I was 
postmaster out there at $52 a year and they fined me $350 for electionering purposes; that I 
paid to Mr. Cook here, and Mr. Chandler. 

Q. Was that for your position as postmaster or as post-trader too ?-A. I don't know; 
sort of mixed, I guess. 

Q. On the 6th of December, 1873, Joseph Loeb was appointed; how was that brought 
about Y-A. By paying this fellow, Wolf, $3,000. 

Q. How do you know that ?-A. Because Loeb told me so himself, and so did Mr. Vick, 
his partner. Mr. Merritt, of San Antonio, sent the money. 

Q. What have been the aggregate amounts you have paid to Mr. Hedrick ?-A. I paid 
him $2,500, sum total. I quit paying, and then he kicked me out. I paid my initiation-fee 
for Grant's campaign, $350, and little odds and ends, which amounted to a heap. 

Q. Then you paid Clark about $250 ?-A. I paid him about $700 altogether; then I paid 
Wolf $250 retainer-Wolf, a celebrated lawyer in this town. He was going to do anything 
in the world for me that I wanted. 

Q. Had you any business here except to procure this appointment ?-A. Nothing. I was 
introduced to Wolf by Mr. Degener, a member of Congress from Texas; and I paid him 
$~50 to procure the appointment at ~"'ort Concho, which I was to give him $2,000 for it I 
got it; but I did not get it. 

Q. Then you paid $1,000 to Sawyer, who is dead ?-A. Yes; I don't know anything 
about that. I don't know where it went. I asked no questions. 

Q. Give us, in some detail, your convNsations with General Belknap when you came here 
in the fall of 1870, at the time you wished the appointment in your own name.-A. When 
I first came here in October, I immediately went up and met my friend, General Meigs, and 
he told me to go direct to the War Department and report my case ; and I haJ all tlre papers 
necessary to have, but I could get no satisfaction out of Belknap. He always told me that 
he had appointed Hedrick, who had been an intimate friend, a captain in the regiment that 
he was major 'in and colonel in; that they were raised together, and he was bound to sus­
tain him. Every two or three days he would say, "You wait; I have got a letter from 
Hedrick. He will be here in a day or two. His people are down with the measles ; " and I 
came pretty near getting the measles myself staying here. He was at Ottumwa, Iowa, and 
I proposed to go there; but Belknap said, ''No; you stay here. Hedrick will be here in 
a day or two. I have just got a letter from him." I would go to see him two or three 
times a week; but he declined to do anything. I even went so far as to get Mr. Flanagan 
and Mr. Hamilton to go there and intercede for me ; but it was no use, nothing could be 
done. Politics was of no account anyhow, and I had to wait on my oars here until the 
day before Christmas; and then I could not transact any business with Hedrick, and I had 
to go back to Texas without doing anything. 

Q. Prior to October 6, 1870, ·when Hedrick was appointed a post-trader under the new 
law, you had been the old sutler there ?-A. Yes, sir; I had buildings there that cost me 
$15,000. 

Q. How long had you been in that business ?-A. I think it was since December, 1837, 
when the post was established there. 

r Q. you were the old sutler, and your efforts were to be retained under the new law ?-A. 
Yes, su. . 

Q. And you came on here with the recommendations of the post·officers and the Sena· 
tors and members of the Texas delegation 7--A. Yes, sir; and even Mr. Cox, from New 
York, came over to help me. I told him he would ruin me if he came here. He was on 

H. Mis.lS!--13 
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the wrong side of the House. My brother sent him over here. My brother lives in New 
York and was a constituer.t of Mr. Cox. 

Q. That was the reason of Mr. Cox's interest in you ?-A. Yes, sir; he camfl over to 
help me, and he came very near ruining me. 

Q. Do you know Wicks & Adams, the contractors ?-A. Very well. I met Mr. Wicks 
a few days ago. 

Q. Have you knowledge of an interview with Wicks and W. T. Clark about the sale 
of the post-tradership at Fort Concho ~-A. Yes, sir. 

Q. What was that ?-A. Mr. Clark went to Wicks and said, ''Mr. Crosby, the chief 
c1erk of the War Department, has just returned from Europe and is very hard up, and 
he needs money, and if you will give me $1,000 I will get you the post-tradership at Fort 
Concho." He said, "No; Jim Trainer is there, and I shan't do anything of the kind;" 
and a little talk like that which I paid no attention to. Wicks told me this himself. He 
is here in town now, at Willard's. He said that Crosby offered to sell that tradership for 
$1,000. That was before Loeb got it. 

Q. That is the time that you were holding it, which must have been between March, 1872, 
and December, 18731-A. I guess it was some time along about October or November. 
I came here a year ago last September, and saw Belknap about this thing. I understood I 
was going to be removed: and he said I should not be relieved, and I went back. I had 
to go to Tucson on some cattle business, and when I came back I found that I was ausge­
spielt-put out--and I found Loeb in my place. He was a book-keeper at Killingham & 
Co.'s, San Antonio. He is the post-trader there now. 

Q. How lately have you seen that letter which was signed by HedriGk and countersigned 
by the Secretary of War ?-A. General McKenzie had it in his office the last I saw of it. I 
think that was in February or March, 18i1, just after General McKenzie got back from this 
officers' ''benzine'' board that they bad here. 

By Mr. DANFORD : 

Q. Where were you yest.erJay ~-A. What time of day? 
Q. At 2 o'clock, say ?-A. I gw~ss I was down at the National Hotel. 
Q. Do you know Simon Wolf?-A. Yes, I have seen him; I met him day before yester-

day. He did not know me; he said he didn't know that I was in the land of the living. 
Q. Did you know him the day before yesterday ?-A. 0, yes, sir. 
Q. Who introduced you to him ~-A. Some fellow at the hotel. 
Q. What was the name of the gentleman who introduced you 1-A. I don't know; it was 

late in the evening. 
Q. Don't you know him ?-A. No, I cannot say now; I meet hundreds of people here; 

they are strangers to me ; I ain't keeping faces all the time. 
Q. Do you know who it was that gave you the introduction to Mr. Wolf7-A. No, I 

don't. 
Q. Didn't you know Wolf at the time f-A. Yes. sir; as soon as I met him. 
Q. And knew him before you were introduced ?-A. Yes, sir; and I asked him about that 

letter, and he said that be didn't know I was in the land of the living. He said, "I would 
not have published it if I bad thought you was here. 

Q. Was that other gentleman by when be said it ?-A. There were a dozen gentleman by 
there. It was at the bar-room of the National Hotel. 

Q. That was where you and Wolf bad your talk ?-A. Yes, sir; and I said, "When you 
wrote that didn't you tell a damn lie'" He said he didn't know whether--

Q. Give us the name of one person that was present when you anJ Wolf had that talk. 
-A. I don't know ; I don't know a soul in the house except old Dr. Jenney himself. 

Q. Was the bar-keeper present ?-A. I guess so. 
Q. Do you know his name '-A. I do not. 
Q. Was it the bar-keeper that introduced you to Wolf?-A. No, sir; some man on the 

outside; I don't know his name. 
Q. When you paid Wolf the money you paid it in the bar-room of the Metropolitan 

Hotel ?-A. Yes, sir. 
Q. That is where you do your business ; on the counter, in the bar-room 7-A. No, sir ; 

I do not. 
Q. You say you did it in the bar-room of the hotel with a half a dozen people 7-A. No; 

you ask me one question, and now you change off on the other. 
Q. I am asking you about the payment of Wolf, where was itT-A. In the bar-room of 

the Metropolitan. 
Q. How many persons were there ?-A. God only knows: 
Q. Do you know anybody that was present ?-A. Yes, sir; Mr. Bagley was present; he 

was a clerk in the hotel. 
Q. Was be by when you paid the money 7-A. I got the money out of the safe for him; 

I got $400, and gave Wolf $250. I did not tell Bagley what I was going to do with it. 
Q. Did you tell anybody ~-A. No, sir. 
Q. How many persons saw you ~-A. I don't know; I dcn't know that anyl:o:ly was 

looking at me. 
Q. Did you take anl receipt for it '-A. No, sir. 
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Q. Any lett~l' 'from him acknowledging it ?-A. No, sir. 
Q. Any evidence acknowledging it ?-A. No: sir; except mine, and that is good. 
Q. That is good for you ?-A. Yes, sir. 
Q. You say you paid Hedrick money 't-A. No, sir; I paid Leighton $1 ,500. 
Q. Did you ever pay Hedrick any drafts ?-A. Yes, a $1,000 draft. 
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Q. Drawn to his order ?-A. Yes, sir. 
Q. On what bank ?-A. Bennett & Thornton's draft on Northrup & Chick, No. ll Wall 

street, New York. Bennett & Thornton sent me a $1,000 dratt, which I turned over to 
Cheney. 

Q. The draft was drawn to you ?-A. Yes; and I made it payable to Hedrick. 
Q. It was drawn to you, and you indorsed it to Cheney ?-A. No, sir; I indorsed it to 

Hedrick direct. 
Q. When was that T-A. I think it was along about July or August, 1871, or the latter 

part of the year, I would not be certain ; I can see, though. 
Q. Did you ever pay Clark anything except ready cash ; any drafts or anything that can 

be traced ?-A. I guess so. 
Q. If yon know, I want to know, because he has denied all payments of that kind.-A. I 

did pay him. I paid him two drafts that I know of, and I have got them yet. They are 
$500; $250 apiece; one draft he sent through Sawyer, of $250 ; I have not got that. 41 

Q. ·where are these drafts ?-A. At Fort Concho, among my books and papers; '\'\<hen 
I was summoned here, I had no idea what I was coming here for. I have not seen a paper 
in three months. 

Q. Were those drafts paid Clark made payable to you 1-A. No; he drew on me; Saw­
yer cashed them for him here, two of them, and the other came there to Concho, and I paid 
it; and then he sent another draft on me and I refused to pay it. I also gave him an order 
on Colonel Gordon, the internal-revenue commissioner at Galveston, for $250. 

Q. You have those drafts ' -A. Yes, sir; but they are away yonder. 
Q. You can send them to the committee, can't you ?-A. I guess so; if I ever get out 

there myself, I will. 
Q. When you were making these negotiations with Hedrick in the first place, he had the 

commission as post-trader there f-A. Yes, sir. 
Q. How long were you negotiating at that time 7-A. I was here from tho 20th of Octo­

ber until Christmas, and did not succeed in making auy transaction at all. 
Q. And during all that time Hedrick was the post-trader 7-A. Yes, sir. 
Q. Then, when you were talking to the Secretary of War about Fort Concho, Hedrick 

was the post-trader, and he did not want to make any negotiation or change until Hedrick 
came 1-A. Yes, sir. 

Q. And when you talked with Hedrick about this money, did he own any stock at that 
post ?-A. No, sir; he didn't have a thing. I don't suppose be had a pair of shoes in the 
State. 

Q. He had nothing then except the appointment ?-A. No, sir. 
Q. No goods ?-A. No, sir. 
Q. Who was running it 1-A. I was running it, myself. 
Q. You have stated, I believe, how much money you paid Hedrick in all?-A. $2,500. 
Q. What was the agreement between you ?-A. We never had any agreement between 

us ; we could not agree. 
Q. Was there anybody that agreed for him ~-A. Yes, sir; Leighton. He came down 

there in the latter part of February, with an order (or power of attorney it might be) from 
Hedrick, that anything that Leighton might do would be all right. I think it was counter­
signed by W. W. Belknap. I think it is in the hands of General McKenzie now. 

Q. When Leighton came, you and he made an arrangement f-A. Yes, sir; I said to 
Leighton, "I will give you $1,500 now, and I will give you $5,000 a year if it pays ; but it 
ain't going to pay; I can't afford to do it." I gave him $1,500 down, and then I sent Hed­
rick a draft for $1,000, aud told him that was the last I was going to pay him, and I did not 
stay there but a little while afterward; I got kicked out. 

Q. What were you paying this money to Leighton for ~-A. For staying there; for tl:e 
privilege of living in Texas, I guess. 

Q. For the privilege of being post-trader at Fort Concho ?-A. Yes; and to wind up a 
pauper. 

Q. That was the business you were in, the tradership f-A. Yes, sir. 
Q. Was the tradership transferred to you afterward ?-A. It was, afterward; and that is 

where Clark came in with his little riffle . 
. Q. How l~ng afterward was it transferred to you f-A. Hedrick telegraphed out that he 

d1dn't want It any more, and Sawyer telegraphed me to know if I wanted it; I said yes; 
and I paid $1,000. 

Q. To whom did you pay that 1-A. To the collector of Adams Express Company. 
Q. To whom did you pay that$1,000~-A. I don't know. I put that to profit and loss 

account. 
Q. Who drew on you for that $1,000 ?-A. I was notified to send $1,000 more. 
Q. Do you know who got that money ?--A. Well, I guess yes. 
Q. Who was it ?-A. I think maybe Clark or somebody-some of those fellows. 
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Q. Will you swear that it was ?-A. No, I will not. If Sawyer were alive I would find 
out in a minute. 

Q. Who signed the draft ?-A. Sawyer did, but he is dead and gone. 
Q. 'l'hen you paid it to him ~-A. Yes; but where it went to I don't know. It is one of 

those things that a man don't know anything about. 
Q. What have you got from Clark 7-A. Nothing; I am out $700 or $800 by him, though. 
Q. Have you any letters from him, or did he ever draw on you 7-A. Yes; that is all he 

ever did do, draw. 
Q. Where are those drafts 7-A. At Concho, among my books and papers. 
Q. "\Vere you subprenaed to come here as a witness ?-A. Yes, sir. 
Q. Didn't you have a suspicion of what you were brought here for 7-A. No; I didn't 

know anything about it until I got half-way up here, when I saw it in the papers; I had 
been away down in Mexico. 

Q. And you didn't think to look after the drafts ?-A. No; I didn't care to. 
Q. Is there any man that you can send out there to get them ?-A. No, sir; no man in the 

world except myself. I keep my own keys and my own doings. Nobody can get in there 
except he breaks in. 

Q. Will you send them when you get out there ~-A. I will with pleasure. 
Q. How many drafts ha.ve you from Clark ~-A. I don't know. I think three. I would 

not be certain. 
Q. And one through Hedrick ?-A. 0, no; I have not got any draft from Hedrick; I sent 

my draft. I paid Leighton $1,500, and then sent Hedrick a draft on New York for $1,000. 
Q. There was some other party that you said had drawn on you, and you had the draft? 

-A. That was Mr. Zach Chandler and Mr. Harlan, $350 that I paid Mr. Cook. The draft 
had been there several weeks before I came back. 

Q. You paid Wolf cash. You paid Clark cash, and you have also drafts from him 7-A. 
Yes, sir. 

Q. You paid $1.000 through your New York bankers, Northrup & Chick 7-A. Yes, 
sir; that went to Hedrick. Cheney took it; Cheney came th ere with a letter from Hedrick, 
and said he was bard up and wanted the money. 

Q. That was the first payment ?-A. No, sir; that was the second. The $1,500 was be­
fore that. 

Q. But that was cash ?-A. Yes, sir; that was cash right from the safe. The other 
$1,000 was a draft on New York, on Northrup & Chick, from the bouse of Bennett & 
Thornton, San Antonio. I am all right, but I ain't sure about dates. 

By the CHAIRMAN: 
Q. You say that some one introduced you to Mr. Wolf the other evening at the .Kational 

Hotel ?-A. Yes, sir. 
~- There was a huge crowd of people about ?-A. Yes, sir. 
Q. How does it happen that you were introduced to him when you knew him before?­

A. I hadn't seen him before since 1870. I recognized him as soon as J saw him, and Ire­
marked, ''Wolf, I understand you have got off the handle pretty wrong." Said he, "I 
don't know." Said I, "You have published a letter, and you knew when you published 
that letter you told the most infamous lie you ever told in your life." He hummed and 
hawed around. 

Q. He said he thought you were dead, didu't he 1-A. Yes, sir; something like that; 
that he didn't know that I was in the land of the living. He seemed to be embarrassed and 
troubled that when I said that when he published that letter he told a falshood. 

By Mr. RoBBINS: 
Q. What did he say to tbat?-A. He didn't have much to say. He chewed it. 

By the CHAIRMAN: 
Q. Have you any doubt that the Mr. ·wolf to whom you were introduced there is the 

same person to whom you paid the money ?-A. Yes, sir; he is the identical man, if I ain't 
mistaken, because he has sharp f~atures, long nose, gold spectacles, tall, and be aint as big 
around as my thumb; and he don't look like a man that has got much, any way. 

Q. Is he the same individual that you knew in 1870 7-A. Yes, sir. 
Q. And there can be no mistake about his identity ?-A. No, not a bit. 
Q. You paid him $250 in greenbacks 7-A. I did pay $250 in greenbacks. 
Q. You were to pay him $2,000'?-A. Yes, sir; if he accomplished his object. 
Q. Were there any reports about your being dead, lately ~-A. I don't look as if I was 

dead. 
Q. Were you ever reported as being dead ?-A. Not as [know of. I have got no wife, 

and no insurance either. 
Q. Did you ever make the acquaintance of General Rice ?-A. Yes; I have known him 

since I have been in the country. I kuew him on the Atlanta campaign. 
Q. Did be ever render you any assistance in this matter 7-A. No; none in the world. 

He never did anything for me, and I never asked him, but Hedrick warned me not to go near 
him. 
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Q. What was the object of that warning ?-A. I don't know; he told me to keep away 
from Rice. I suppose he wanted to shear the Jamb himself. Hedrick told me that in De­
cember, 1870; he and I had a conversation here then, and also two years ago at the Grand 
Central Hotel at Chicago. I met him there by appointment, and he told me to keep away 
from Rice ; and I came down to see Belknap, and he told me that I was going to be retained 
as post-trader. I went back home, and the first thing I knew here comes Loeb with a war­
rant in his pocket. I never dreamt of it. 

Q. Did yon know William E. Friedlander out there ?-A. Very wen indeed. 
Q. Has he any knowledge on the subject ?-A. Yes, sir. I met him here in 1870. I was 

introduced to Crosby, the chief clerk of the War Department at that time. He was then 
Belknap's private secretary, and we had a little conversation together, but everything had to 
go to Hedrick. I didn't have much to say. l kept my month shut; and Friedlander told 
Mr. Raphael, a lieutenant now on General Ord's staff, at Concho, that he paid Wolf $3,000 
for his appointment. 

By Mr. DANFORD : 
Q Have you seen Hedrick since yon have been in this city ?-A. No; I met Rice for 

two or three minutes this morning. l have not seen them. They ain't out much, I think. 

WASHIXGTON, AprillO, 1876. 
J .>HIES TRArNOR recalled and further examined. 

By the CHAIR~IAN: 
Q. Please state what occurred at your interview with Mr. Wolf.-A. I will tell you one 

thiBg. I met Wolf and he was a little bit excited, and I asked him, when Gregory intro­
duced me to him, ''What did you publish that letter for 'I When you did that, you told what 
was not so. It is a falsehood. I paid you money myself;" and we were inclined to get a 
little wrothy, and he went off. 

Q. Did he say anything else to you ~-A. No; he said he didn't know me, or something 
like that. Said I, "You ought to know me; l paid you money-don't go back on that; 
and when you published that letter that yon did not receive any money, you told what was 
not true." 

Q. Did be say that he did not suppose you were alive ?-A. He said something about like 
this, "I didn't know you were in the la.nd of the living;" and I said, "I am liable to come 
here almost any time you send for me.'' I did not intend any violence on him. He ain't 
big enough for me. 

Q. Did you know him as soon as you saw him ~-A. I did. I shall never forget them 
gold spectacles. I will remember them as long as I live. 

Q. Were you at Fort Concho in J nne last ~-A. Yes, sir, I was there in J nne. I went 
from San Antonio along about the 5th of June, to go out with Colonel Shaffner on that 
scouting party, as trader, and I was there until-! think we got up on the North Concho on 
the 4th of July. The order of General Ord was to leave on the 20th of June from Fort 
Conch. 

Q. Did you see Mr. Loeb when you were there ?-A. Yes, sir. 
Q. Did you ever talk to him about this post-tradership at Concho-what it cost him ?-A. 

Yes, sir; he told me, going from the mess-house one day, that it cost him $3,200; and 
Mr. Vick told me also, and so did C. H. Merritt, of San Antonio. 

Q. Is it your impression that he told you that he paid it to Mr. Wolf ~-A. That was my 
impression, because be did not know anybody else here but Wolf; and I asked him if he 
knew Wolf and he said he did; and I said, " He bled me too." 

Q. Are you quite certain that he said it was Wolf~-A. He did uot say. I took it for 
granted it was. 

Q. Because you had paid Wolf, you thought ----A. I thought everybody else had 
paid Wolf. He did not say anything about Rice at all, and I took 1t for granted that be 
bad paid Wolf. 

Q. You had never known General Rice ~-A. 0, yes; I have met him several times. He 
is all right. Nothing crooked about him at all in my business down there. Hedrick 
warned me to keep away from him. My meeting with Rice was merely sociable and agree­
able. 

Q. Then your impression as to what Loeb told you might have arisen from the fact that 
you thought W olt was the only person getting money for such influence ~-A. That is 
what I want you to understand. I would not be certain, but I bad the impression that 
Wolf was the man that he paid the money to. He told me that he had paid-Mr. Vick told 
me so; and be told P. C. Taylor and C. H. Merritt when this thing came out; he said 
everybody knows that Loeb says he paid $3,000. I told him the other day that I was sum­
moned down here, and he said, "You will let me out?" I told him that. I would not tell 
anything about him if I could help it. 
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W ASHING1'0N, April12, lt3i6. 

JAMES TRAINOR recalled and further examined. 

The WITNESS. I notice in the papers something about Mr. Wolf not knowing me, never 
seeing me, and never hearing of me at all. Very true, I am very small, but I am able to 
hold my ground with anybody. I was introduced to Mr. Wolf just before the meeting of 
Congress in 1870, by Mr. Degener, of San Antonio. I went up to Mr. Wolf's house, (I 
don't remember the name of the street, it is away up back of the Patent-Office,) and I 
there met him and made an engagement with him. He came to the hotel to see me ; for 
which consideration he received a retainer of $250, and I was to pay him $~,000 if he would 
get me that appointment, but he never got the appointment, nor anything that I know of 
except that $250. 
~ Q. Do you remember who were present when you paid him that money?-A. There were 
five or six of us, all living at the Metropolitan Hotel; Jackson, and I don't know but 
Aleck Moore was present. 

Q. Did you ever talk to Jackson about it ?-A. No. Well, I remember telling Jackson, 
"I have just paid out $250 ;" and he asked me what for, and I told him. 

Q. Have you ever had any conversation with Wolf about Degener 1-A. No, sir ; he 
says the other day, ''You will get your friend Degener in trouble." I says, "Very well, 
if my friends get me in trouble I will probably do it.'' Mr. Wolf told me this morning 
that he was very sorry we were in trouble. I told him that we had no trouble at all, and 
that if he would come to San Antonio I would give him a ride behind my horses. He said 
his wife was very much embarrassed and troubled, that this troubled her a good deal, and I 
said I was very sorry for it, but at the same time his troubles had cost me more money than 
I could make up for the next ten years. 'l'h 1 about this man Gregory, I don't think he is 
a competent judge; neither do I think he is a competent man. to criticise any man. A 
man that has not sense enough to take a glass of beer, I don't think he bas any sense 
at all. 

By the CHAIRMAN: 
Q. I must protect Mr. Gregory. I think it is due to him that I should say that his testi­

mony was given with great apparent fairness. He only Eaid that you bad been drinking, 
somewhat; he did not say that you were not able to understand everything that was going 
on. 

The WITNESS. Well, the President of the United States drinks, once in a while, and a 
good many other fellows. We frontier fellows are liable to get a little off now and then. 
What I have said is the truth and nothing but the truth. What I said about Wolf is the 
truth; what I said about Hedri~k is the truth, and what I said about my conversation with 
Belknap is the truth, and I am equal to any emergency, on any occasion I am called for, in 
any quarter of the globe; and I want to leave here to-night, if I can. Mr. Clark came to me 
the other day and said he thought I made a mistake in dates about the money I paid him. 
Maybe I did. It was at the time that the "Benzine" board sat here, and Clark wanted to 
impress upon my mind that that was in 1871. Of course, if I have made any error in dates 
I am willing to rectify it. 

Q. You paid him money?-A. 0, yes; it don't make any difference whether it was in 
1870 or 187 J. I have got his draft stowed away. 

By Mr. DANFORD: 
Q. You bad a talk with Mr. Clark yesterday or the d.ay before ~-A. 0, yes; we meet 

every day. 
Q. You and he understand each other?-A. We understand each other simply this: he 

is begging me and praying me to let up on him, and I told him I would see the committee 
.and Mr. Clymer, and if it was agreeable I would change the date, but my recollection is that 
it was in 1870, though he says that it was in 1871, that I was here. To the best of my recol­
lection I came here m October, 1870, and staid here until Christmas eve, and I paid him 
money-! don't know how much I paid. I kept paying out all the time. 

Q. What did you pay money to Clark for~ Was it for his influence or supposed influence 
in getting you that post-tradership ?-A. No; I never supposed he had any influence. 

Q. Was he a candidate for re-election ~-A. Not in my district. \Ve don't run such men. 
Q. What did you pay him that money for ?-A. Well, he was hard up and I loaned him 

the money. 
Q. You gave it to him, then, as an act of charity ?-A. Yes, sir; I knew him during the 

war; a fine social companion. 
Q. You didn't pay him, then, because you expected him to do you any good in getting 

your post ?-A. No; because Belknap told me that nobody could do me any good except 
Hedrick. This man Wolf came here and told me he could do me good, but Belknap told 
me distinctly that no man could do me any good except Hedrick, and Hedrick was the only 
man that did me any good. 

Q. Hedrick had the post at the time ?-A. Yes. sir. 
Q. And Belknap had that--A. (Interrupting.) He had a kiud of a feeling for Hedrick. 
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Q. A.nd he would not turn him out ?-A. No; he would not turn him out. He said he 
was raised in the regiment with him and so on, and he put me off from October till Christ· 
mas eve, and then Hedrick and I could not agree upon prices, and I went off without mak· 
ing any arrangement. 

Q. Then, really, wba·tever money you paid Clark, you paid as a matter of kindness, char­
ity, and good feeling '/-A. Yes, sir; I would lend you $1,500 if you were hard up. 

Q. Did you expect to get that money back ~-A. 0, no; I never expected anything back. 
I would give to him to-morrow, if I bad it to spare. 

Q. Did you ask him to go to the Secretary of War for you ~-A. Yes, sir; I did. When 
I got to Saint Loui~>, on my way from Concho, I met Sawyer there and be told me that Hed­
rick was appointed, but be gave the name wrong. Ben Ficklin, Sawyer, and myself were 
together. I telegraphed to Ottumwa, Iowa, to "Henderson," which was the name that 
Sawyer gave me, but I found I was wrong and that there was no such man there. Then I 
telegraphed to Clark to know who was appointed at Concho, and he telegraphed me that it 
was J. M. Hedrick," anlil to come to Washington immediately. I thought everything was 
smooth and nice. When I came here he came with me to see the Secretary of War, and 
we met Mr. Crosby, the chief clerk, in the office, and I had as strong letter of recommenda· 
tion as a man could have, but Belknap said I must stay here and see Hedrick. I met Bel­
knap, I suppose, a dozen times before Hedrick came. 

Q. What I wanted to know was whether you bad asked Clark to go to the Secretary of 
War and insist on your appointment ?-A.. Yes, sir; be did. 

Q. Did you pay him that money in consideration of that, or was it for some other consid­
~ration ~-A. Well, I don't knew; I don't think there was any consideration of that kind. 

Q. You paid him some money at the Saint Nicholas Hot~l 1-A. Yes, sir. · 
Q. What was be purchasing in New York at that time ?-A.. There was a meeting of the 

Southern Pacific Railroad there, and he didn't have any money. 
Q. Was not be buying a press, "-r something of that kind, at that time ?-A. No, I don't 

think he was buying much of anything, except five or ten cents' worth of lager. 
Q. Dv you remember whether Mr. Wolf's name was ever mentioned by you to the Secre­

tary of War, or by the Secretary to yon ?-A. No; I never mentioned any man except one, 
and that was General Hedrick. That was the only man that be ever referred me to, to do 
business with; but I thought I would be a little sharper than most of the fellows, and I got 
Degener and he took me to see Wolf. Degener is now in San Antonio, in the lumber busi­
nl'.ss. I met Wolf afterward at the Metropolitan Hotel. He said be required a retainer. I 
gave him $250, but I told him at the time, " You cannot do it; because General Belknap 
tells me that Hedrick has got the appointment, and nobody else." 

Q. Still you were willing to give Mr. Wolf the $250 even with that statement of the Secre­
tary ?-A. 0, well, I go $<!50 wild sometimes anyhow. 

Q. Did you regard it in the nature of a bet ?-A. I am neither a member of Congress, 
nor we have no Sbankey-M:onkey institution down in our country, and we don't hesitate to 
bet or go to a chicken-fight on Sunday morning, if wa want to. 

Q. But when you paid Wolf this money it was after you bad received notice from the 
Secretary that Hedrick was the man to be consulted ?-A. Yes, sir. 

Q. Can you fix about the time when you paid Wolf the money ?-A. Yes; I think it was 
about the 23th November; about five or six days before the meeting of Congress in 1870. 
Degener came up heFe and I met him and he said he bad a friend who was a very intimate 
friend of the President's, and influential in the Departments, and says I, ''That is the man 
I want." He came down here; I met him, and he went to the Sergeant-at-Arms and drew 
his pay, and I think it was about the 25th or 26th of November. 

Q. It was about that time that you pa1d the money to Wolf? -A. No; Degener came 
here and drew his own money, and we walked to Wolf's house, and there I was introduced 
to him, and I went twice afterward to his office and met his brother. 

Q. Where was his office,-A. In the court-bouse on Louisiana avenue, up-stairs; and 
afterward be met me in the M~tropolitan Hotel. 

Q. Did be have an office with any other person ?-A.. I think his brother was in the office. 
He is not quite so tall a man as Wolf, and 11 little stout~r. 

Q. Did you ever talk with Mr. Wolf in the presence of his brother ?-A. No, sir; it was 
always private conversation that we had ; except what somebody might overhear, because 
you cannot tell what anybody will listen to in Washington. I met Wolf in the Metropoli­
tan Hetel, and he approached me, right between the offi0e and the bar-room, and we walked 
to the bar and be told me be required $250 for a retainer, and that he would take $2,000 for 
the appointment. I says, "Wolf, I don't think you can get it, because I have been already 
told that Hedrick is the appointee of that position and he won't give it to anybody;" and 
he said be could get it, and I said if be got it I would give him $<!,000. It was worth it at 
that time, too. 

Q. How many times do you say you were at his office ~-A. I think I was at his office 
twice, and never found him in. 
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Statement of Simon Wolf in regard to certain charges prPjerred against !tim by James Traintl', 
with accompanying letters and telegrams. 

RECORDER OF DEF.DS' OFI<'ICE, 
DISTRICT OF COLlTMBIA, 

Washington, D. C., April 27, 1876. 
Ron. H. CLYMER, 

Chairman of Committee on War-Expenditures: 
DEAR SIR : I have the honor most respectfully to submit to you and your worthy col 

leagues the following documents and references in answer to the allegations made by one 
James Trainer before your committee" that he paid me $250 ;" "that Mr. Degener, of 
Texas, introduced him to me at my house;" that one A. H. Jackson, of this city, was 
"about" or" around" when the $250 were paid; "that he knew me before being introduced 
by Mr. Gregory;" "that he saw my hrother at my office;" "that he knew those gold 
spectacles ; ,. ''that Loeb had paid me $3,000 ; " ''that PrieJ!ander had paid me $3,000," &c.: 

lst. My sworn testimony. 
2d. The letter and telegram of Mr. Degener. 
3d. The letter of Mr. A. H. Jackson. 
4th. The testimony of Mr. Gregory. 
5th. Loeb's testimony and Trainer's retraction. 
6th. Friedlander's letters and telegram. 
7th. The copy of report (sent to you March 20 from the War Department) made by Colo-

nel Merritt November 8, 1873, as to Trainer. 
8th. I never had a brother in my office or in my employ. 
9th. I have only worn gold spectacles since 11;74. 
I could amplify on this defense, but have no desire to bore you with any long statements. 

My character as a man and official is known in this city and throughout the country, aud, 
if you desire, can be referred to. I have faith in your love of justice and equity. 

I am, dear sir, very truly, your obedient servant, 
S. WOLF. 

WASHINGTON, D. C., Aprill5, 1876. 
Hon. S. WOLF : 

SIR: In reply to your note of the 14th instant respecting the testimony of James Trainer 
before the Committee on Expenditures in the War Department, I have to say that some years 
since, I believe in the fall of 1870, I was standing in the vestibule of the Metropolitan 
Hotel, in this city, when Mr. Trainer came from an adjoining room, and made generally the 
remark, using an epithet with strong language, "There is $250 more I have paid," or 
words to that effect. He mentioned no name. I have no recollection of ever having seen 
you until this morning. 

Very respectfully, your obedient servant, 
A. H. JACKSON. 

OFFICE OF W. E. FRIEDLANDER & Co., 
Fort Clark, 1ex., April 7, 1876. 

FRIEND WoLF : Please Jet me know, if you c.an without much inconvenience to yourself, 
if any parties are trying to injure me with the new Secretary of War. My appointment at 
this post, which the records of the War Department will show, w -given me on the merits 
of my case. My recommendations were from the highest military officers in this Depart­
ment, including General Augur, the department commander at the time, and the governor 
of the State. I do not think any injustice will be done, yet I thought to ask your advice 
and opinion. Please let me know about it, so I can govern myself and my business. 
Your early reply will much oblige your friend, 

W. E. FRIEDLANDER. 

(Telegram, dated San Antonio, Texas, Apri118, 1876.-Received at 10.4 a.m., 19tb.l 

To Sil\ION WoLF, Washin.~ton, D. C.: 
Don't recollect having been at your house except on invitation there to meet the learned 

rabbi Wise-not the faintest idea that I ever visited you with Trainer or any one else as far 
as my recollection goes. I always ascended your door-steps alone. 

E. DEGENER. 
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SAN ANTONIO, TEX., April 19, 1876. 
Mr. SIMON WOLF, /Vasltington, D. C.: 

DEAR SIR: Your teleg-ram of 17th was received yesterday morning. I replied at once 
through dispatch-carrier. "Don't recollect having been at your house, except on invita­
tion there to meet the learned rabbi Wise-not the faintest idea that I ever visited you with 
Trainer or any one else, as far as my recollection goes. I always ascended your door-steps 
alone." 

Your letter of April informing me that Trainer had s" orn that I introduced him to you 
came to hand in the evening, and I was glad that I had received your telegram previously, 
informing me that you swore that I never brought Trainer to your house. Olherwise I 
would have had the mortifying conviction that my sixty-seven years are commencing to tell 
on my memory. Be assured, my dear sir, that if ever there should be contradiction be­
tween your oath and Trainer's, 1 would "a priori" believe yours. Not that I believe 
Trainer would knowingly swear to a falsehood, but because he has the habit of consuming 
a great amount of liquor, not enough to make him'' drunk," but just enough to render him 
very talkative, when he sometimes will deal with figures, and seems as if he were a cousin 
of Rothschild. 

Persons of such habits are generally "one-idea men." 'l'hey will corner you in a club­
room or saloon, and unburden themselvAs of the great secrets then on their minds, and re­
fresh themselves with a repetition of a dozen times. If they have any recollection next 
morning, their own fancies assume for them the consistency of real facts. In the course of 
several canvasses I have stumbled over such a number of such me11 that I feel inclined to 
call them a species. It seems Trainer belongs to them. 

Mr. Loeb, I believe, was formerly a book-keeper of a dry-goods firm in this city, and if 
the same man I have in view, enjoyed the very best reputation. I do not recollect ever having 
spoken with him. 

Friedlandler 1 have known for many a year, and think very highly of him. Although he 
has often visited my family circle, I am not aware that your name was ever mentioned be­
tween us. 

In conclusion, let me say that I have always bad the highest opinion of your character, 
and always believe you to be incapable of dirtying your fingers with any dishonorable ac­
tion. I know of nothing calculated to produce a change of opinion, and therefore sign my­
self as truly your friend, 

E. DEGENER. 

(Telegram, dated Fort Clark, T exas, April 24, 1876.-Received at 12.19 a. m] 

To Hon. SIMON WOLF, Washington: 
Never mentioned your name to Trainer pro or con; on the contrary, ever grateful for 

your disinterested motives and friendship. 
\V. E. FRIEDLANDER. 

OFFICE OF W. E. FRIEDLANDER & Co., 
Fort Clm·k, April 25, 1876. 

DEAR SIR AND FRIEND: Your telegram at band, same timA letter. I am very sorry that 
you should have been assailed by Trainer. He is known in this part of the country as 
"Truthful James," and it amounts to nothing. 

I never mentioned your name to him, or ever said such a thing "as ever having paid you 
a cent." 

On the contrary, your kindness toward me emanated from pure motives on your part, and 
I shall ever be grateful. With regards to your dear family, 

I am, your obedient and grateful friend, 
W. E. FRIEDLANDER. 

Hon. SIMON WoLF. 

WASHINGTON, April6, 1876. 

J. FRIEDLANDER sworn and examined. 

By the CHAIRMAN: 
Question. You were appointed post-trader at Fort Clark, Tex., on the 26th of April, 1872~ 

and still bold the post ?-Answer. No, sir; Fort Stockton. 
Q. You were appointed post-trader at Fort Stockton on the 30th of April, 1872 ?-A. Yes, 

sir. 
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Q . .And continued there until September, 1872, as post-trader ?-.A. No, sir; I continue 
still. 

Q. There is a Michael F. Corbit set down as appointed September 28, 1S72.-.A. Yes, sir; 
there are two traders at that post. I am still there. 

Q. Who secured you this appointment ?-.A. My brother, William E. Friedlander. I 
made application through him. 

Q. Is be your partner ?-A. No, sir. 
Q. Do you know by what means your brother secured you this appointment ?-A. No, 

.sir ; I do not. 
Q. Or whether be paid any money for it f-A. No, sir. 
Q. Have you ever paid any money for holding it ?-A. No, sir. 
Q. Or shared the profits of it with any one ?-A. No, sir. 
Q. Have you never paid, directly or indirectly, any money to any one for holding your 

place ?-.A. No, sir. 
Q. Did your brother pay any for you ?-A. Not that I know of. 
Q. Have you ac:>counts between yourself and your brother ?-A. No, sir. 
Q. He has no interest with you, directly or indirectly, at that post ?-A. No, sir. 
Q. Are you interested with him ?-A. No, sir. 
Q. How many troops are there at Fort Stockton ?-A. It is a four-company post. 
Q. And there is another trader there-Cor bit ?-A. Yes, sir. 
Q. He was appointed a little later than you were ?-A. Yes, sir. 
Q. Hence, there is opposition at that· post ?-A. Yes, sir; and there are several outside 

stores besides that. There is a settlement around there-a great many Mexicans. The res­
ervation is very small-it is not more than 200 yards to get off the entire reservation, so that 
.any one can come there and put up a store. 

Q. So that your post is not of any very great value ?-A. No, sir; it does not amount to 
a great deal. The trade is quite small. It is only one hundred yards from my place to the 
edge of the reservation. There are now two outside stores be:;ides the two traders-four 
stores altogether. 

Q. Did you make application for this post yourself?-.A. No, sir ; my brother did for 
me. 

Q. Was hfl here at Washington to get it ?-A. Yes, sir. He was previously a trader at 
Fort Stockton, and on his resignation I was appointed. 

Q. You don't know what means, if any, he to(J)k to secure your appointment 1-A. I do 
not. 

Q. You have paid no money to any one ?-A. No, sir. 
Q. Have you ever been taxed for political purposes f-A. Yes, sir. 
Q. How much 7-A. I don't remember exactly. 
Q. When; at the presidential election in 1872 ?-.A. Yes, sir; I believe it was. 
Q. Have you no idea of the amount ?-A. I think it was about $100. 
Q. Was it assessed on you as a fixed sum that you were to pay-was the amount 

-stated ?-A. I think it was. 
Q. From whom did you receive the order to pay ?-A. From the chairman of the repub­

lican executive committee, Mr. James Harlan, I think. 
Q. Did you send the money ?-.A. I did not send it; my brother sent the money. 
Q. I thought you said you had no business relations with your brother whatever ~-.A. 

Merely in this way, that he attended to everything in regard to my appointment. 
Q. He having got your appointment, he attended to everything of that kind 1-A.. Yes, 

sir. 
Q. You paid it back to him 7 -A. I paid the money myself. That is, be drew it from me, 

and forwarded it to Washington. 
Q. Have you ever paid any since ?-A. No, sir. 
Q. You have not paid any this year ?-A. No, sir. 
Q. And you have got no notice to pay any?-A. No, sir. 
Q. Are you quite sure that you never paid your brother anything for getting your appoint­

ment ?-.A. Yes, sir. 
Q. Has he ever told you that be paid anything to a man named Clark? -A. No, sir. 
Q. Have you ever heard anything of that kind ?-A. No, sir; I have heard it spoken of 

but I never spoke of it with him. 
Q. By whom was it spoken oH-.A. It was spoken of by everybody, about money being 

paid, but not for my post. 
Q. Or by your brother, for his post ? -A. No, sir. 
Q. What post have you heard of?-.A. ·well, about every post. I have heard the general 

remark that money had been paid. 
Q. How does it happen that you or your brother did not have to pay anything ?-A.. I don't 

know, sir. 
Q. Are you quite certain that nothing was paid for your post 7-.A. That I don't know. 

I did not pay it. I don't know whether he did or not; if he did, I don't know it. 
Q. Is Fort Clark, which your brother holds, more valuable than yours ?-A. Yes, sir; a. 

good deal. I think !herte .are eight companies there. 
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Q. What would you deem a post like that worth a year ?-A. I really have no idea. I 
nave not been there, and do not know. 

Q. I mean rating the posts by the number of companies. Don't you base the value on 
the number of the companies at the post ~-A. Sometimes we do, but sometimes there are 
several companies at a post, which don't contain half the number of men. 

Q. If there are eight full companies at Fort Clark, what would you estimate the value of 
that post at ?-A. Well, I really could not give any idea. 

Q. Judging from your own experience as a trader ?-A. I should think it was worth 
$10,000 or $12,000 a year. 

Q. You were your brother's clerk when he was post-trader at Fort Stockton 1-A. Yes, 
sir. 

Q. Were you ever clerk at any other post-tradership ~-A. No, sir. 
Q. How long have you lived in Texas ?-A. Five years. 
Q. How long has your brother been there ?-A. I think he was there about three years 

before that. 
Q. Where did you reside before yon went to Texas ?-A. Saratoga Springs, N. Y. 
Q. Did your brother reside there, too ~-A. My parents live there. 
Q. Where were you born ~-A. Albany. 
Q. On what business did your brother first go when he went to Texas ?-A. He did not 

go out on any business. He went to see a relative of mine there, so far as I know, and to 
get into some business, I snpposA. 

Q. Do you know what time he first went out there ?-A. No, sir; I don't remember. I 
think it was in 1867 or '68. 

Q. Did be become a sutler shortly after going out there ~ -A. Yes, sir. 
Q. He was a sutler at the time the law was changed, in 1870 f-A. Yes , sir; at Fort 

Stockton. 
Q. Do you know bow be got Fort Clark ~-A. I do not. 
Q. Do you know General Hedrick ~-A. No, sir. 
Q. Have you never seen him ?-A. No, sir. 
Q. Is your brother acquainted with him ~-A. I don' t know, sir. 

WASHIKGTON, April 6, H:l76. 
GEORGE BOWERS sworn and examined. 

By the CHAIRMAN : 
Question. Where do you reside ?-Answer. At Fort Whipple, Arizona. 
Q. You were appointed post-trader to Fort Whipple the lOth of January, 18i4 ~-A. 

Yes, sir. 
Q. Herbert Bowers was the post-trader appointed January 6, 1871, and be died in office, 

and you were appointed to succeed him ~-A. Yes, sir. 
Q. Who is your partner at Fort Whipple 7-A. Hugo Richards. 
Q. How long bas he been your partner there-was he your brother's partner there ?-A. 

He was not. We were in partnership before I was appointed, in Prescott, Arizona. 
Q. Who secured your appointment as post-trader '-A. I don't know whether it was Gen­

eral Crook or Mr. McCormick. 'l'be only one that I spoke to about it in particular was 
General Crook. 

Q. Who bad your brother appointed ~-A. I think Mr. McCormick, but I will not be 
positive. He bad been there for a long time at that post, from the time it started up to the 
time of his death. 

Q. Your brother was a sutler prior to the change in the law, and was continued as post· 
trader at Fort Whipple ?-A. Yes, sir. 

Q. What number of troops was at Fort Whipple ~ -A. It is a two-company post. There 
have been two companies there most of the time. 

Q. Are you interested at Camp Apaebe ?-A. 1 am not. 
Q. Were you ever 7-A. No, sir. 
Q. Is your partner, Richards, trader at Camp Apache ~-A. I think he bas an interest in 

that. 
Q. What means did you use to secure your appointment ?-A. Not any. 
Q. Did you ever pay any money to any one '!-A. No, sir. 
Q. Directly or indirectly ?-A. No, sir. 
Q. Did Mr. Richards do anything toward securing it for you ~-A. He did not. 
Q. You merely sent your recommendations to Mr. McCormick, the Delegate ?-A. No; I 

did not even do that. I went down to see General Crook, and be made the remark that he 
didn't know that he could do me any good, but what little he could do he would do. I 
asked him if it was necessary for me to do anything, and be said not. I got the appoint­
ment about three weeks after·ward, and have held it ever since. 



204 SALE OP POST TRADERSHIPS. 

Q. You were not interested with your brother when he was the post-trader 1-A. No, sir; 
I was not. 

Q. Have yon any interest in any other post than this one 1-A. I have not. 
Q. Have you had ?-A. No, sir. 
Q. What business were you and Richards engaged in prior to receiving this appoint­

ment?-A. We had a subcontract for furnishing the Indians some beef at Camp Birney. 
Q. How long have you been engaged together as partners in the beef contract 7-A. I 

won't be positive, but somewhere near a year; it might not have been over six months. 
Q. Is Richards a relative of yours ?-A. He is not. 
Q. Are you related in any way to the late Secretary of 'Var, or any member of his fam-

ily ~-A. Not that I am aware of. 
Q. Neither by marriage nor by blood ?-A. No, sir. 
Q. Were you ever so related ?-A. Not that I am aware of. 
Q. Have you never paid any money for any purposes at all for holding that post 1-A. 

No, sir. 
Q. Any for political purposes ?-A. Well, I don't know. As far as regards political pur­

poses, I paid $25. Soon after I had the appointment, I was called on for it. That was all 
I paid. I could not say who I paid that to, it is so long ago. I received a circular; I don't 
remember who it was signed by. I don't think I could remember the name even if it was 
suggested. 

Q. Was it signed by Mr. Harlan 7-A. I don't remember. I received the circular and 
paid the money. That is the only money I paid. 

Q. Do you know General Hedrick '-A. I do not. 
Q. You were never in Washington in reference to your appointment in any way 7 -A. I 

never was here before. 
Q. Have you any opposition at Fort Whipple ?-A. I have not. We are only a mile from 

the town of Prescott-quite a town. 
Q. So that your post is not so valuable as if you were entirely without opposition '-A. 

No. 
Q. Are the soldiers permitted to go and purchase in the town 7-A. Yes, sir. 
Q. So that there is competition in your trade ~-A. Yes, sir. 
Q. The post is of no great value, tben~-A. No, sir. 
Q. Was it when your brother held it ~-A. No; about the same as it is now. 
Q. What amount of money had Mr. Richards inv~sted in the business with you 1-A. I 

could not say exactly. 
Q. Had be an equal amount with you ?-A. An equal amount. 

WASHINGTON, AprillO, 1876. 
JOSEPH LOEB sworn and examined. 

By the CHAIRMAN: 
Question. You are a post-trader at Fort Concho, Texas, appointed December 6, 1873, I be­

lieve ?-Answer. I think so, sir. 
Q. Were you at Washington when you received that appointment?-A. I was, sir. 
Q. Who recommended you Y-A. I was recommended by Governor Davis, of Texas, and 

General Augur, commanding the department, Senator Hamilton, of Texas, Leonard Myers, 
of Pennsylvania, members of the State legislature, the attorney-general of the State of 
Texas, the secretary of state of Texas, and the leading merchants and bankers of San 
Antonio. 

Q. Who is your partner in that post-tradership Y-A. A gentleman named Veck. He has 
a half-interest with me. 

Q. What is the size of your post ~-A. There are stationed there six companies of cavalry 
and two of infantry, and the headquarters of the Tenth Cavalry. 
· Q. Were there any other applicants for the place at the time you got it; James Trainor 
had held the post and failed ~-A. Yes, sir; he threw it up and sold out to Conrad, who also 
applied for that post. 

Q. Where did you reside at the time you received that appointment 7-A. In San Antonio, 
Texas, previously to that. 

Q. How long had yon resided there ?-A. Upward of four years. 
Q. Were you recommended by the officers stationed at Fort Concho ~-A. I believe I was 

recommended by General Merritt. I think he recommended Mr. Conrad and myself alike. 
I never saw his letter of recommendation, but I heard so. 

Q. Are you certain that you were recommended by General Wesley Merritt T-A.. I am not 
positive that I was. 

Q. Do you know whether he wrote a communication to the Secretary of War protesting 
against your appointment?-A. I don't know whether he did or not. I never heard of it. 

Q. When you were in Washington to secure the appointment, in the fall of 1873, did you 
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ever telegraph to anybody in Texas regarding this matted-A. Well, I sent several tele-
grams to different parties. . 

Q. To whom did you telegraph ~-A. I telegraphed to Kcenaghier & Co.; also to William 
S. Veck. 

Q. What did you telegraph to Veck regarding it ~-A. I telegraphed to him how the case 
stood, and applied to him for funds. 

Q. How much did you telegraph for to him ~-A. I don't remember the exact amount. I 
telegraphed on various occasions. I was stationed in Washington about fourteen weeks; 
or, rather, I was North fourteen weeks altogether. 

Q. Did you telegraph to anybody else for funds ~-A. I am not quite positive. 
Q. Please state who else you did telegraph to for funds.-A. There would be no other 

parties, except Kcenaghier & Co., that I would telegraph to. 
Q. Were funds sent you ?-A. Yes, sir. 
Q. Do you know what amount ?-A. J think there were $2,500 sent me. 
Q. You are quite certain it J¥as not $3,000 ?-A. Yes, sir: I am positive. 
Q. You telegraphed for $3,000 ?-A. I don't remember the exact amount I telegraphed 

for. 
Q. Did C. H. Merritt, of San Antonio, raise the money for you for Veck?-A. I don't 

know whether he did or not. 
Q. When you went back home, to whom did you pay the money that you telegraphed 

for f-A. Some of that I expended myself. 
Q. I don't ask how you expended it; to whom did you repay it when you got back ?-A. 

Well, I have not repaid it yet. 
Q. To whom do you owe it ~-A. WilliamS. Veck, my partner. 
Q. You got $2,500, and you were here how many weeks ~-A. I should judge about four­

teen weeks, not exactly in Washington, but I was North; in Philadelphia and New York. 
Q. Where did you board when you were here in Washington ?-A. At the Washington 

House. 
Q. By the day, or by the w.:~ek ~-A. I lived by the day. 
Q. What is the price per day there ?-A. I believe they charge $2. 50. It was several 

years ago. 
Q. What did you do with this $2,500 when you were here, besides paying your necessary 

hotel bills ?-A. Well, I spent it in different ways. 
Q. Did you spend it in furthering your application for this appointment f-A. A portion 

of it. 
Q. To whom did you give it ~-A. A portion of it I gave to General E. W. Rice. 
Q. Who else ?-A. No one else, sir; that is, to any person in furthering my application 

and securing my appointment. 
Q. Were you engaged in any lawsuit here ~-A. I had no lawsuit. 
Q. Did you need the assistance of any attorney on account of any law business you had 

here ~-A. I did not. I was a stranger here, and I was recommended to Mr. Boise, a prom­
inent lawyer of Washington, and he introduced me to General Rice, and I looked on the 
posHion as not exactly a law case, but then it was a business point for a business man and 
for business purposes. 

Q. What did he charge you 7-A. Well, I paid him $2,000. 
Q. Did you pay any other person but General Rice ?-A.. No, sir. 
Q. Was he to share that fee with any other person ?-A. I don't think he did. 
Q. Are you quite certain that he did not ~-A. I am not positive; I _ think he can give 

you the information. 
Q. I want to know what you know.-A. I am not certain about that. I gave it to him 

for his services. 
Q. Was there an understanding between you and him that he was to share that fee with 

anybody~-A. No, sir. 
Q. Did you ever hear that he did ?-A. I have never heard so. 
Q. Did he ever tell you so ?-A. He never told me so. 
Q. Do you say that you don't know that any one save General Rice was paid by you, 

directly or indirectly, for that appointment ?-A. No one but General Rice. 
Q. Did you pay Boise anything ~-A. No, sir ; I did not. 
Q. What services did Rice render you for $2,000 ?-A. He assisted me materially in pro-

curing the appointment. 
Q. How7-A. Well, he attended to my case while I wHs in New York and Philadelphia. 
Q. What was your case ?-A. In obtaining this appointment. 
Q. But you had the recommendations of these distinguished gentlemen, civil and military. 

Diu you go to see the Secretary of War regarding the matter yourself?-A., I went up there 
and saw Mr. Crosby. The Secretary was absent at the time in the West. 

Q. You got your appointment December 6, 1873. You say you were here fourteen weeks ; 
so you must have been here from early in September ~-A. Yes, sir. I started from Texas 
early in September. I am Rot positive about the date, but it was right early in September. 

Q. You got here early in September, and you received your appointment on the 6th of De-
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cember following. Now, the first person y()u saw here was Mr. Crosby;- what did lie· say t() 
you ?-A. He said he would place my recommendations on file. 

Q. Did he tell you to do anything further ?-A. No, sir; nothing further. 
Q. What did you do further f-A. I went around to see different persons thllit r had let~ 

ters of introduction to, and I saw Mr. Boise, and told him I was a stranger, comparatively 
speaking, in Washington, and I thought I should need some assistance in obtaining my ap­
pointment. He said he knew of no one except General Rice. I told him I had heard of him, 
and that he and General Belknap bad served together in the volunteer service. I think it 
was said that be would aid me materially in obt~:~.ining the appointment, I went to see him. 
He said that be would interest himself, but I don't remember the exact conversation. 

Q. That he would interest himself for a consideratiOn ?-A. Yes, sir; for a consideration. 
Q. Did he name his fee ?-A. He did not. 
Q. Did you pay him anything that day 'f-A. No, sir. 
Q. What did you promise to pay him ?-A. 'l'hree thonsand dollars. 
Q. Was that your own voluntary o:ffer ~-A. Yes, sir; it was. I looked on the appoint­

ment as a business point for business purposes. 
Q. This was in September, during the first week you were here, when the Secretary of 

War was not in town 7-A. Yes, sir. 
Q. How soon did the Secretary get back ?-A. I don' t remember. I was over in the city of 

Philadelphia visiting my friends. 
Q. When did you return to Washington f-A. I don' t remember the dilly. I suppose I 

came back in the latter part of September or Oetober. · 
Q. How long did you stay here then ?-A. I staid for a short period of time, and went 

over to Philadelphia again. 
Q. During that short period, whom did you see ?-A. General Rice. 
Q. Did you see the Secretary of War ?-A. I did not. 
Q. What did General Rice tell you? -A. He told :ne that he thought the case looked 

gloomy; did not think we would get it. 
Q. 'l'his was in the beginning of October ?-A. Yes, sir. 
Q. Where did you go then ~-A. I staid here part of the time. 
Q. How long did you stay here? -A. I don't remember the exact time. 
Q. You vibrated between here and Philadelphilli 'f'-A. Yes, sir. 
Q. Did you ever go to see the Secretary of War f-A. No, sir. 
Q. Did yon keep vibrating backward and forward from October until the 6th of De-

cember ?-A. Different portions of the time. 
Q. How long did you stay here ?-A. I don't remember; sometimes a week or ten days. 
Q. Did you ever go to see the Secretary during that time ?-A. No, sir. 
Q. Did General Rice ever tell you that he bad be~n to see the Secretary of War ?-A. Yes, 

sir. 
Q. Finally you got the commission on the 6th of December; where did you get it '-A. 

General Rice handed it to me at his office. 
Q. Did you pay him the money on that day ?-.A. I believe I did. I am not positive. 

Yes, sir, I did. I had it at the hotel. 
Q. You still owe Veck that money ?-A. Yes, sir; a portion of it. It is charged on the 

books to me, and credited to him. 
Q. Have you ever talked to anybouy about the way you procured your appointment!­

A. No, sir; I have not. 
Q. Have you told anybody whom yon employed at Washington ?-A. I don't remember 

doing it. I don't generally speak about those things. 
Q. Did you ever tell Sandy Wallack, post-trader at McKavitt, about it 7-A.. I don't re 

member doing so. 
Q. Did you never tell him that you employed a. gentleman named Wolf here Y-A. No, 

sir; I did not. I never bad any transaction whatever with Mr. Wolf. In justice to that 
gentleman, I would state that I never bad any dealings with him whatever.. My transac­
tions were entirely with General Rice. 

Q. Did you ever say so to any other person than Wallack ?-A. No, sir; 1i did not. 
Q. Did you ever tell Mr. Trainer that you paid anybody any sum of money for it 7-A. 

No, sir ; I did not. 
Q. Did you ever bear your partne1 say so ?-A. Irdon't remember ever bearing him 

say so. 
Q . .Are you certain that during the last summer you did not telL Mr. 'l'ra.iner that you 

paid $3,000 for the appointment ?-A. Yes, sir; I am positive, _ because I never had any 
transactions with Mr. Wolf. 

Q. Did you not say that during the early part of last September that you had paid $3,00() 
for your appointment ?-A. No, sir. 

Q. 'l'wo thousand five hundred dollars ?-A. No, sir. 
Q. Two thousand dollars ~-A. No, sir. 
Q. Did you say anything about it at all ?-.A. No, sir. 
Q. Do you know 'l'rainer at all ~-A. Yes, sir ;_I _have known him for a number of 

years. 
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Q. Did you ever tell Mr. Merritt that you paid $2,000 here 1-A. No, sir; I did not. 
Q. Do you know whether he raised that money from Veck and sent it to you at the• 

time you telegraphed for it ?-A. I could not state. 
Q. Rave you never heard of it ?-A. I don't remember ever hearing of it. 
Q. Do you know it 7-A. I do not know it, sir. The supposition is that it was Mr.Veck's 

money, for I give him credit for it on the books. 
Q. Do you recollect Mr. Trainer being at Fort Concho last June ?-A. No, si.r;. he was 

not there in J nne. 
Q. Do you recollect his going out with Colonel Schaffner's scouting expedition in the: 

latter end of June ?-A. It was the latter end of July. 
Q. Are you quite positive that it was in July rather than in June ?-A. I am not posi­

tive, but it strikes me very forcibly that it was, because I remember being in San Antonio 
in June, and I know it was reported in July-the 4th of July-that they were about to 
start, and people were talking about the expedition, and that was on the 4th of July. I am 
quite positive they did not start in June. 

Q. Did they assemble there in June ?-A They did not assemble there until about the 
lOth or 12th of July; the main portion of the column. 

Q. Were any of the column there at all in June ?-A. Of course, the troops of the Tenth 
Cavalry were there. 'rhey were the greater portion of the column. 

Q. Do you know Colonel Schaffner, the lieutenant-colonel of the Twenty-fourth In­
fantry ?-A. Yes, sir; I am personally acquainted with him. 

Q. Do you know whether Veck, your partner, has ever stated to Colonel Schaffner that 
this money was paid here in Washington ?-A. That I don't know. 

Q. You have never heard him tell Colonel Schaffner ?-A. I never heard him tell any one 
in my presence. 

Q. Did ;you ever tell any one in the world about it yourself?-A. Well, my partner 
knows it. 

Q. Any other person than your partner ?-A. I don't remember telling. I am not in the 
habit of telling those things. 

Q. Did you break through your habit in regard to this matter ?-A. I don't remember. 
Q. Did you ever tell Colonel Schaffner about this f-A. No, sir; I never was intimate with 

him to tell him anything. 
Q. Is Mr. Veck intimate with him 1-A. I don't know. 
Q. Have you seen them together f-A. I don't remember seeing them together. 
Q. Who JS post-trader at Fort Clark; William E. Friedlanded-A. Yes, . sir. 
Q. Do you know how he got his post-tradership through here ?-A. No, sir; I don't. 

know anything about it. 
Q. Before you left for Washington in September, 1873, you made an arrangement with 

Veck that you should come on and try and get this thing, did you not ?-A. I told him that 
I bad considerable influence, and as there was a vacancy there, or about to be, that I thought 
I stood an equal show with any one else. This was at San Antonio. I told him I would. 
take my chances to come on. 

Q. Did be advance you the money to come on ?-A. He did not advance me the money. 
I had some money of my own. 

Q. Did he give you any money to come on ?-A. He gave me some. I think it was $300. 
I don't remember exactly. 

Q. How much money had you with you when you came ?-A. I think I had about $300 
or $400. 

Q. Then you telegraphed and got $2,500 more 1-A. I think so. 
Q. Is there an;v other party at that post now save Veck ?-A. He is the only person that 

has an interest besides myself. He has one-half interest. 
Q. You clon't share the profits with anybody else ?-A. No. sir. 
Q. The $2,000 is all you have ever had to pay for this thing ?-A. Yes, sir. 
Q. And did you pay it to General Rice ?-A. To General E. W. Rice. 
Q. Did you pay anything for political assessments ?-A. I voluntarily paid one sum. 
Q. When was that ~-A. I don't exactly remember. I presume it was last summer. The 

amount was $100. It was paid to the republican committee at Washington. 
Q. Did you get a little circular on the subject ?-A. I did. 
Q. To whom did you send the money ?-A. I sent 1t to Washington; I don't remember 

the address. I never paid particular attention to it. 
Q. What are the profits of that post ?-A. I don't know. You cannot estimate the profits. 

I have not taken stock for a great while. There are about eight companies of cavalry and 
two of infantry there, but they are in the habit of being on long scouts, and you cannot 
estimate the profits in that way. 

Q. Is it worth $10,000 a year?-A. I don't think so. 
Q. Do you know General Hedrick ?-A. No, sir, I do not. 
Q. Is Mr. Boise the only lawyer who ever told you anything about Mr. Rice:?-A. He is 

the only lawyer. 
Q. Is he the only person f-A. I have heard of General Rice. I heard Mr. Cobran speak 

of him, coming over from Baltimore to Washington. Cochran was formerly a wholesale-
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grocer in San Antonio. He did not advise me to go to General Rice. I think he was the 
only person that mentioned it. 

Q. Did you know Mr. Wolf when you were in Washington ?-A.. No, sir, I did not. I 
met him the other day; was introduced by Captain Kelley, of the First Cavalryl 

Q. You had never seen him before ?-A. No, sir; I had no knowledge of him. 
Q. Did he ever speak to you about this subject ~-A. At the Metropolitan Hotel last Fri­

day morning Captain Kelley introduced him to me, and he stated his business, and said that 
his wife had been very ill, and that the newspaper reports were affecting her, and he asked 
me if I would go up and go before the committee and state what I knew about the matter. 

Q. Did you ever hear Trainor say that he paid anything to get his appointment here f-
A. I have seen it in the papers. 

Q. Did he ever tell you so in Concho ?-A. I don't remember his ever telling me. 
Q. Did he ever talk to you about it ~-A. I don't remember his talking to me about it. 
Q. Are you interested in any other post down there ?-A. No, sir; I have no other inter­

est at all. 
Q. Have you any written agreement with Veck ?-A. Yes, sir; a regular partnership 

agreement. 
Q. When did you make it; before you left Texas ?-A. No, sir; after I returned to San 

Antonio. 

By Mr. DANFORD: 
Q. When did you first meet Simon Woln-A. Last Friday I was introduced by Captain 

Kelley, of the Tenth Cavalry. 
Q. Was that after Mr Trainor testified here ~-A. Yes, sir; it was only last Friday morn-

ing, at the Metropolitan Hotel. 
Q. Had you never met him before ~-A. No, sir; not to my knowledge. 
Q. Did you know of each other Y-A. I had heard of him. 
Q. How had you heard of him f-A. Well, I have seen diffMent lectures that he has de­

Hvered, and have read some of them. 
Q. You had a talk with him on Friday after Trainor's testimony ~-A. Yes, sir; I believe 

so. • 
Q. Did he come to see you about that ?-A. Yes, sir; he came to the hotel to see me. 
Q. You say you never told Trainor that you paid Wolf $3,000 ?-A. Yes, sir; I am quite 

positive of it. I never had done it, and I never said a word in reference to anything of that 
kind at any rate. I have never met Mr. Wolf, and I have no knowledge of ever telling Mr. 
Trainor that. 

Q. Have you ever talked with Trainor about what this post cost ?-A. No, sir. 

WASHINGTON, April10, 1876. 
L. M. GREGORY sworn and examined. 

By the CHAIRMAN : 
Question. What is your occupation ?-Answer. I am post-trader at Fort Richardson, 

Texas. 
Q. You were appointed there on February 19, 1872. I perceive by the official record that 

E. W. Rice was made post-trader at Fort Richardson, Texas, on the 6th of October, 1870, 
and continued as such to the 20th of February, 1872, you being appointed the day before. 
Please state the circumstances under which you received the appointment of post-trader at 
Fort Richardson.-A. General Rice held the appointment as trader at that post, and, princi­
pally through General Van Antwerp, captain and military storekeeper of the Army, an old 
friend of my family, I was able to associate myself with General Rice as his partner. The 
nature of the partnership was that in consideration of the appointment which he held I de­
sired to enter into business with him, and his portion, if any profits accrued, was one-third. 
My appointment came to me almost unsolicited. 

Q. During the time that Rice held the appointment in his own name, from October 6, 1870, 
to :February ~0, l872, you were his partner yourself; you put all the money into the concern, 
and you were there on the spot and attended to the business, and you paid him one-third of 
the profits ?-A. Yes, sir. 

Q. What is the size of the post ~-A. It has fluctuated a great deal; it is impossible to 
give the average of it. It has now only three companies, and it has been as high as ten or 
eleven companies. 

Q. When did you make the agreement with Rice to pay him one-third of the profits ?-A. 
One-third of such profits as were made I was to pay. I don't recollect when the agreement 
was made. I think it was in 1871, prior to my going there . 
. Q. Where did you go to make this agreement with General Rice f-A. I did that prin­

Cipally through General Van Antwerp, who did it entirely from feelings of friendship. My 
brother also, who is here a clerk in the Treasury Department, assisted me in making this 
arrangement. 
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Q. Where were you when you made this agreement with General Rice ?-A. I was living 
in San Antonio. General R ice was here. I wrote to General Van Antwerp, knowing that he 
was from Iowa, (General Rice being from Iowa,) and solicited his interest in my behalf. 

Q. Who conducted the post prior to the time when you went there ?-A. The post-trader­
ship was vacant. 

Q. There was no one th ere although he held the appointment ?-A. No. I understood 
that he sent an agent ou t there who did not accomplish anything. 

Q. He had no money '?-A. I do not know that; I never met him. 
Q. What amount of money did you invest there ?-A. I put in a stock of goods worth 

about $ 10,000. 
Q. What profits have you p::tid General Rice 7-I have paid him to this time nearly $2.000. 
Q. After you got. your appointment in February, l87i, did you continue the agreement 

wit.h General Rice ?-A. I did. ' 
Q. Why was it that you were appointed in 1872 ?-A. I thonght that was done rather to 

facilitate the business. 
Q. Did you make application to have it done ?-A. I do not think I did, myself. I think 

my brother did, in my name. 
Q. Who sent you your commission in February, 1872 ~-A. It came to me through the 

post beadquarters, ,and my recollection is that I have simply an offidal copy. 
Q. Did you make a new arrangement with Gen~ral Rice, or did the old one continue?­

A. The old one continued. 
Q. Is General Rice the only person to whom you have ever paid any money for this 

thing '?-A. The only person. 
Q. He never put any money into it at all '-A. No. 
Q. At the time you applit>d to General Van Antwerp he was here in Washington, and the 

matter was negotiated here 1 -A. I think it was. 
Q. Have you ever paid anything for political purposes 1-A. Yes, sir; at the last presiden­

tial elt>ction I ehePrfully paid $100. 
Q. Did you receive a circular on the subject ?-A. I did ; signed by Senator Harlan, I 

think. · 
Q. Do you still hold the place ' -A. No, sir; I resigned the position last summer. 
Q. The post is abandoned now ?-A. No, sir; there are a few troops then>~. 
Q. Who is post-trader there now ~-A. I think no appointment has ever been mad€'. I 

have been winding up my business there. I do not desire you gentlemen of the committee 
to think I was foisted thNe on an unwilling post, because I was acquainted with all the 
officers, and my belief is that if my application had gone in to them I would have been 
recommended. 

Q. Are you acquainted with James Trainor f-A. Yes, sir; I have known him a number 
of years. 

Q. If anything took place in your presence between him and Mr. Simon Wolf recently, 
please state it.-A. I was in this committee-room, and beard Mr. Wolf testify some days 
ago. Later in the day I went into the National Hotel, and walked up t.o the counter, and 
I saw him there looking at the register. I accosted him, and asked him what had occurred 
in the committee-room after be had finished his testimony. His reply was that he had left 
the room immediately afterward, and my recollection is that he then said that Mr. Trainor 
was here, and he did not know him, and I asked to see Trainor's name, and Mr. Wolf 
tnrnt>d the leaf of the rf'gister and pointed to the name James Trainor; and just then I hap­
pened to tmn toward the door, and I saw Trainor, and said, "There comes Trainor now." 
Mr. Wolf asked which man, and I said, "The gentleman putting his hands in his pockets;" 
and as Trainor approached I stepped forward and accosted him, (it was the first time \Ye 
had met since we had been here,) and innocently and rather inadvertently I said, " Do you 
know th1s man '?" turning toward Mr. Wolf. Mr. Trainor looked at him without speaking, 
and it became a little awkward after a time, and I said, "Let me introduce you to Mr. 
Wolf." Trainor then, without taking his eyes off him, said, '· I should think I did know 
him. He is the man to whom I paid money." Then, I think, Mr. Wolf said," How is that~" 
Trainor then said, "I believe you published a card." That was all that I heard. I believe 
I said. sotto voce, to Mr. Wolf, "Pay no attention to Trainor. Jim is pretty fulL" 

Q. What hour in the evening was this ~-A. I don't recollect. 
Q. From Trainor's manner could you judge whether he bad ever known or seen Mr. 

Wolf before ot· not ?-A. No, sir: that is a point which I would like to have brought out 
clearly, that I inadvertently and innocently gave him that introduction to Mr. Wolf; and 
although I was a witness of it, I was unable, and am unable, to form an opinion either 
way, pt·o or Cfuz. One denies and the other makes the statement. 

Q. And therefore you could not tell from Trainor's manner whether he had known him 
before or not ?-A. I was unable to form an opinion. 

Q. Mr. Wolf dedu('es from the facts an argument that Trainor did not know him, and 
Trainor that he did know him.-A. One thing is certain, that I had no Sdoner said, • • Let 
me introduce you to Mr. Wolf," than he said, "I should think I did." It was, boweYer, 
after I had mentioned the name Wolf. 

Q. Do yon know of any transactions in the Qu trtermaster's Department, out there, that 
have bePn irrf'l"nlar or impropf'r ?-A. No. 

H. .Mis. 184--14 
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Q. Do you know \Vi~:ks & Adams ?-A. Yes, sir. 
Q. Do you know anything· of their coutracts with the Government for bay or corn or forage~ 

-A. I know they were general contractors; that is all. There is one fact that I know con­
nected Wjth their contracting. One of the first official acts of General Belknap was to 
break up the ring of Adams & Wicks, and in my opinion it cause1 the dissolution of the 
partnership. 

Q. Mr. Wicks is in town, is he not ~-A . He is. 
Q. Where does Mr. Adams reside 1-A. In San Antonio. 
(~. Were you in San Antonio at the time that General Reynolds came there from Austin? 

-A. Yes, sir. 
Q. Do you know anything of the present of a house made to him by Adams & Wicks, or 

other people of San Antonio1-A. Nothing more than hearsay. 
Q. Were you one of the subscribers to the fund 1-A. No, sir. 
Q. Were you ever asked to subscribe?- A. No, sir. 
Q. Do you know of a fund having been subscribed 1-A. I know of a fund having been 

subscribed to furnish the house. 
Q. Do you know anything about the way in which the purchase-money of the bouse was 

raised f-A. No, sir; I do not lmow that a subscription was raised to purchase the house. 
Q. How did he get the ho1tse 1-A. Well, my reeollection is that Mr. Wicks bought it 

from Major Minter, and that Wicks went round with a subscription-list for the furniture to 
furnish the bouse. That is my recollection of it It is all hearsay evidenee. The house 
was given over to General H.eynolils furnished, the furniture having been subscribed for by 
citizens of San Antonio. 

Q. Does General Reynolds own that house now 1-A. I am not able to state; be is not 
stationed there now. 

Q. Do you know whetbPr he sold the bouse ?-A. I do n0t. 
Q. Do you know whether he ever owned itf-A. Yes; I know that he owned it, because 

I asked for a copy of the ueed. 
Q. \Vho WHS the deed from ?-A. l\fy recollection is, it is from Mr. Wicks to Gentral 

Reynolds or Mrs. Reynolds, 1 forget w hieh. 
Q. Do you remember the consideration in the deed ~-A. Ten thl)nsand dollars. 
Q. Do you know of auy money being subscribed by people there to support his family 

while be was there ?-A. No, no. 
Q. Do you know of General Reynolds being interested in any contracts, either with 

Adams or \Vicks ?-A. I do not know of any. 
Q. Were you a clerk in the quartermaster's dl.'partrnent ?-A. I was a clerk of Col. J. G. 

C. Lee, depot-q11a.rterrnaster. 
Q. While you were there were any bids made and opened and awarded for forage and 

supplies ?-A. Undoubteilly there were, but I do not recollect any particular instance, be­
cause I was with Colonel Lee some two years or more. 

Q. Do you know of contracts being awarded to Adams & Wicks at higher prices than 
any other person's bid ?-A. No; I had nothing to do with the awarding of contracts. . 

Q. But do you know, from an examination of their bids, that they did have such favors 
shown them 1-A. No; I do not know that at all. 

Q Would you have had means of that knowledge if it had been the case ?-A. No, sir; 
because it would have been out of the line of my business; I was transportation-clerk. 

Q. Do :;on know of any abuses in the transportation department 1-A. No, sir. 
Q. Do you know whether they gave presents to any other people ~-A. No. 
Q. Did you ever hear that?-A. No. 
Q. No persons ever told you that ~-A. No. If I bad facts to testify to I would be glad 

of it. 
Q. Did Adams & Wicks furnish mules to the Government ?-A. Yes, sir; they had con­

tracts for horses and mules. 
Q. Were they men of large wealth ?-A. Not when they started there. 
Q. Are they now ~-A. Yes, sir ; they are considered wealthy men, and are said to own 

large tracts of land. 
Q. Do you know when they went to Texas ?-A. Adams has been there a number of 

years. Wicks came there in 1l:l67 or 1868. 
Q. Where did he come from ~-A. He is a New Yorker. 
Q. What brought him out there~-A. Well, following the Army. He probably thought 

that there would be Army contracts. 
Q. Was he reputed to be a man of means wl:en be came there ~-A. Yes; a man of some 

small means. 
Q. Worth $10,000,-A. I do not know; I never heard as to that. 
Q. Lately, they are reputed to be men of large wealth ~-A. They are. 
Q. Have you ever heard their wealth estimated ?-A. No; really I have no idea of what 

they are worth. There is another tbiug: I would not like to leave the committee under the 
impression that because I did not have the whole of the profits I increased the prices. 
There is competition there. Under the old system and under the present system, where a 
trader is a popular man, people who desire to interest themselves with him will do so if they 
can, and in this instance General Rice held the appointment, and I desired to associate my-
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self with him, and the solicitation was entirely on my part. lie held the appointment. I 
desired to go into business with him. 

Q. But the capital of the business, and the supervision also, was furnished by you 1-
A. Yes, sir. 

Q. Was Rice ever there ?-A. No, sir; not that I know 

By Mr. DANFORD: 
Q. How much have you paid him out of that post 7-A. Nearly $2,000. 
Q. How long have you held it 7-A. I have had it about four years. 
Q. He is the only party you paid ?-A. Yes, sir. 
Q. In this meeting between Mr. Trainor and Mr. Wolf you are not able to state to the 

committee whether, from Mr. Trainor's appearance or actions 1 or anythiug he said, he had 
ever met Mr. Wolf before or not ~-A. No, sir. 

Q. How late in the day was it ?-A. It was about 4 o'clock. 
Q. You said something to Wolf; what did you say to him ?-A. I spoke to him sotto voce. 

I think my words were, "Do not pay any attention to Trainor;" ~:~,nd I then turned to 
Trainor and said, "Jim, will you take a toddy'" thinking there might be an unpleasant 
scene there, and perhaps that would stop it. 

Q. Was Mr. Trainer intoxicated at the time ?-A. Well, he was pretty full. He knew 
what he was doing perfectly well. 

Q. Did this occur after the introduction ~ Did Mr. Wolf lay his hand on Trainer's shoul­
der and say, "I didn't know you were in the land of the living ?"-A. That I did not hear. 

Q. If that occurred it was after you had got away7-A. The moment I saw tbefaux pas 
I bad made, I bethought me that Wolf was a stranger and a man in whom I had no inter­
est, and Trainer a friend who was capable of taking care of himself, and I went away. 

Q. If there was to be anything unpleasant you did not want to be there ~-A. No, sir. 
Q. If that took place you did not hear it 7--A. No. sir. 

W ASHIXGTON, April ] 0, 18i6. 
E. D. L. WICKS sworn and examined. 

By the CHAIRMAN: 
Question. You were a member of the old firm of Adams & Wicks ?-Answer. Yes, sir. 
Q. How long were you engaged in contracting there 1-A. About eight years, from 1865 

on. 
Q. When did your partnership expire ~-A. Three years ago this coming July. 
Q. When did General Reynolds move from Austin to San Antonio ?-A. I cannot tell 

you the precise date. It was very soon after the inauguration of Governor Davis as gov­
ernor. I cannot tell the date; General Reynolds was the military governor of Texas up 
to that time, and he resided at Austin. 

Q. And after the ina1JI6UTation of the civil governor he moved from Austin to San An­
tonio ?-A. He did. 

Q. Please state whether there were any inducements held out to him by yourselves or 
others to get him to come to San Antonio ·?-A. None at all that I know of. 

Q. ·was he ever presented with a bouse ?-A. Yes: Mrs. Reynolds was. 
Q. Who presented it to her ~-A. Fifty or sixty of the citizens of Western Texas. 
Q. Where was the house situated ?-A. In San Antonio. 
Q. What was the value of the property ?-A. It cost $5,000. The house belonged to me, 

and I think I paid $5,000 for it. 
Q. The consideration in the deed was $10,000 ?-A. I don't recollect what the considera­

tion was. The house would have been worth about $10,000, at the time he got it, because 
it was in fine repair and very nicely furnished. 

Q. The real estate was made a present to his wife, and it was furnished by the dtizens of 
Western Texas, and presented to the wife of General Reynoltls ?-A. Yes, sir. 

Q. He carne from Austin and occupied the bouse ?-A. He did. 
Q. Do you know of any other money being raised for his use while he was in r.ommand 

of that department ?-A. No, sir. I don't think there was any. If there had be(;n, I should 
have been very apt tu have known of it. 

Q. When did General Reynolds quit that department ?-A .• He was ~re li e ved by General 
Augur-I cannot tell just when, bvt about three or four years ago. 

Q. Has he sold the property f-A. Yes, sir. 
Q. At public sale f-A. No, sir; he sold it to Colonel Andrews, vice-presh1ent of the road 

there. 
Q. What did he get for it f-A .. I think he sold it for $7,00r. 
Q. Furnished ?-A. Everything complete, just as it stood. 
Q. You were largely interested as Government contractors in transporting and furnishing 
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forage, and almost everything that was needed by the Government ?-A. Yes, sir; most of 
H. 

Q. You commenced in 1865 7-A. Yes, sir. 
Q. You went out from New York 7-A. Yes, sir; from New York City. 
Q. Had you known Mr. Adams before you got there ?-A. No, sir; I met him there. 
Q. \Vhat amount of capital did you put into the firm 1-A. I don't know what amount 

of capital we did put in. We did not put in anything particular, however. We went to 
work in contracts that required very large amounts of money, and had facilities for getting 
any amount that we wanted there. I was also engaged in mercantile businPss at tha 
time. 

Q. Was Mr. Adams a man of fortune 7-A. Mr. Adams is a man very well off. 
Q. In auy of the contracts that you bad from the GovPrnment, do you know that you 

were unduly favored by the Government f-A. No, sir; the GovPrnment ha.3 always taken 
everything aud given nothing. So far as I am concerned in contracts, I never have been 
favored in any way. 

Q. You never were g-iven higher prices ?-A. No, sir; the contracts were all duly adver-
1ised and opened, and if we were the lowest bidder, we of course got the contract, but we 
never were paid any higher prices than auy one else. We may have had one or two con­
tracts given us in open market, but with the exception of one or two we have never had 
any. 

Q. Did you ever attempt to preYent other people from bidding 7-A. No, sir. 
Q. Did you ever pay any person money tu get them to withdraw their bids ?-A. No, sir. 
Q. There was nothing unfair in your dealings with the Government by having straw-bids 

made 7-A. No, sir ; nothing of the kind. 
Q. Did you ever have any difficulty with the Government or any of its officers with refer~ 

ence to either the quality or weight of the articles with which you supplied the Govern­
ment ?-A. Not at the time it was received. \Ve had a little trouble up at Richardson about 
some corn. They let it lie and be kicked around until General Mackenzie refused to ac­
cept it. 

Q. \Yhy did be refuse to accept it ?-A. My underRtandiug of that was this, that at the 
time the corn was delivered, General Mae kenzie said we were getting too high a price for it. 
He did not object to the quality of the corn, and after it hau laiu there fvr <L while he called 
a board of sut vey. We appealed to General Reynolds, and finally the ease >Vas referreu to 
Genua! Halleck'; headquarters, Louisviile, Ky., anu he sent out his inspector-general, 
and the corn was inspected and pronounced good, ordered to be received, and us to be 
1 aid. 

Q. What wa~ the amount of that corn ?-A. I cannot remember-several thousand 
bushels. 

Q. Was it as much as 20,000 bushels V-A. I think Mt. 
Q. Do you know what your contract-price was for that corn 1-A. No: I do not. The 

contract was g-iven openly, in San Antonio, the same as other contraets. They were not 
given by General Reynolds at all. 

Q. What were the complaints of General McKenzie about that corn ?-A. It was against 
the price of the corn. He thought the contract had been given to us Rpecially, btlt the con­
tract was let the same as other contracts, and we being the lowest bidder got it. 

Q. Was not there an allegation that the sacks were light in weightt-A. No, sir; I never 
•heard anything of the kind. lt was received and weighed by the quartermaster as we took 
it in, and I don't suppose be would take light weight. 

Q. Was there any money paid by you or your agents to the quartermaster's clerk for giv­
jng receipts 1-A. No, sir; nothing of the kind. I could st::.te to you the circumstances of 
1h:s house and lot presentation. General Carleton was over there speuding an evening in 
ruy room, and he said, "General Reynolds has decided to move his headquarters to San 
AntOJ.J.io; will you be kind enough to try to rent him a nice hou'le that he can occupy "? " 
There is a very nice house there now occupied by General Ord ; it has been occupied by 
General Augur. I had a consultation with some of our citizens, and we thought we would 
furnish that house and give it to General Reynolds free of rent. I knocked round and got 
1he money, and after we had it 1 went to Mr. Lauffer, a banker, who occuried the house, 
and be refused to give it up even to General Reynolds. Houses were scarce at the time, 
and it was sugges ed that we would fix up this bouse of mine for General Reyuolds, and 
so I keptalong, and had no difficulty in raising sufficient funds to cover it. We furnished 
it very nicely. and when General Reynolds came we presented it to him as an agreeable 
surprise. He did not think that be ought to accept it, but he did so. We felt under obli­
g-ations to him for the able and impartial manner in which he had conducted the civil af­
ja,irs, and outside of that we were very glad to get the headquarters back there. 

Q. Had the headquarters been there prior to that ?-A. Yes, sir; they had been there ror 
a great many years, and were only moved to Austin on account of his being at the head of 
the civil affairs also. 

Q. Had you any correspondence with General Reynolds or any conversation with him re­
garding his removal to San Antonio before he came ?-A. No, sir; no conversation with 
him. The conversation was with General Carleton, inspector-general on his staff. 
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Q. Do you know James Trainor ?-A. Very well. 
Q. How long has he been down in that country?-A. He went down with me in 1865. 
Q. What is his character for truth and veracity 1-A. I think he stands pretty high as a. 

truthful man. 
Q. You nevrr have heard his veracity questioned ~-A. No, sir. 
Q. Do you know of any mouey being paid at any of these posts for traderships ?-A. No, 

sir ; I do not. 
Q. Have any of the post-traders ever admitted that they had paicl?-A. I may have 

heard talk, but I was not interested in it. 
Q. Yon never have held any post yourselH-A. No, sir; I have not. 
Q. Is your partner intere~ted in any post ~-A. None at all. 
Q. Do you know Mr. Loeb 1-A. Quite well. 
Q. He was a citizen of San Antonio when he was appointed to Concho ?-A. Yes, sir. 
Q. Do you know Simon Wnlf of this city ?-A. I do not. 
Q. Do you know of any official abuses in that department-any abnses of law or au­

thority ?-A. No, I do not. Things are pretty straight there. 
Q. Do you know of any officers bfling interested in Army contracts there ?-A. No, sir. 

You will find that kind of officers pretty scarce. 
Q. You have never known of any of them being so interested ?-A. I never knew of an 

in&tance of the kind. 

By Mr. DANFORD: 
Q. This house was presented to General Reynolus by the citizens of San Antonio partly 

in consideration of his able administration of the civil affairs of yonr State ?-A. Yes, sir; 
we were always very grateful to him for the impartial manner in which lte had conducted 
the civil affairs. 

Q. What are your politics ~-A. Well, I vote f0r the best man as a general thing. 
Q. Were you a democrat ~-A. Yes, sir; I suppose I am a democrat, and my people ara 

all democrats, although I have voted the republicfLri ticket recently. 
Q. At the time tb'l.t this house was presented to General Reynolds it was not a Ulatter that 

was engaged in solely by partisans of the administration ?-A. Not at all; by citizens of 
the town generally. 

Q. Rather by parties opposed to the administration ?-A. Seven-eighths of them, I guess. 
Q. Did you ever hear any charges made against General Reyuo!Js's admiuistratiun of mat­

ters there ~-A. No, sir. 
Q. He has been away from there about three years ~--A. Yes, sir. 
Q. Do you remember General McCook's visit of inspeetion down there ?-A. Yes, sir; I 

knew him very well when be was there. I knew that he made an inspection. I understood 
that General ~cCook said in his testimony that there was a meeting called in San Antonio 
to raise $25,000. I don't think such a thing was ever thought of. I know there was no 
meeting ever called, and I don't think it was thought of. I never heard of it. 

By the CHAIRMAN: 
Q. We have a copy of your deed; it was dated September 18, 1R70. Tbe deed was made 

by you, to Mrs. Mary E. Reynolds, county of Bex~r. State of Texas, and the considemtion 
is $10,000. Do you rl'eollect the price you were receiving for that corn, under your contract, 
at the time when General McKenzie objected to it ?·-A. I do not. I tllink it was somewhere 
about $1.55 or $1.60, I cannot tell within twenty or thirty or forty cents. Probably there 
were some twfllve or fifteen different contracts at that time. 

Q Can you tell me what it could have been bought for in open market at that timeT-A. 
I don't think it could have been bought in open market at the price we put it in for. It was 
when corn was scarce and the roads very bad. 

Q. You say you are a democrat, but have not been giving the democrats material aid 
lately?-A. No, sir; not material. 

Q. I mean for the presiuential election in Hl72 ?-A. No, sir; I am not much of a poli­
tician. 

Q. You did not get any circular from 1\Ir. Harlan in 1'6721-A. I d,m't remember whether 
I did or not. 

Q. You don't know whether you paid anything ?--A. 0, I did not pay anything; I will 
guarantee that. 

Q. Do you know whether the firm paid anything ?--A. No, sir; but I am pretty sure they 
didn't. 

Q. Do you know the total amount of money subscribed for that house ?-A. It was enough 
to cover the pnrchase; it was between $\J,UOO and $lll ,OOO. We are inclined to be some­
what liberal iu San Antonio. 

Q. So you do not think there was any complaiut about that corn except on account of the 
price ¥-A. At first there was nune: afterward it was condemned, but after it was condemned 
it was inspected by the Inspector-General of the Army and pronounced to be good, and we 

,were ordered paid. 
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L. M. GREGORY rec'1lled and further examined. 

By the CHAIRMAN: 
Question. You have known James Tminor for some years ?-Answer. Yes. sir. 
Q. What is his character for truth and veracity '?-:-A. I have never heard it questioned. 

WASHINGTON, D. C., April 11,1876. 
FRANK L. SHOEMARER sworn and examined. 

By the CHAIRMAN: 
Question. You are a lieutenant of the FourLh United States Cavalry, I believe ?-Answer. 

Yes, sir. 
Q. Where were you stationed last year Y-A. In the first part of the year I was stationed 

at Fort Clark. 
Q. You went subsequently to what is now known as Fort Reno ?-A. Yes, sir. 
Q. What was the name of that camp at that time ?-A. Camp uear the Cho.yenne agency. 
Q. Who was in command of that camp ?-A. When I went there Major Davis (captain 

:Fourth Cavalry) was in command. 
Q. If at any time during your stay there last summer a contract was made with Lee & 

Reynolds for the supply of wood, please state what you know about it to the committee.­
A. I do not remember the exact date the ~ontract was made. 

Q. It was during la:-t summer 'f-A. Yes, sir. The quartermaster put some few notices 
around in the country that this contract was to be let; I do not remember exactly how many 
bids were put in, but there were several. 
_ Q. For what amount of wood was it ?-A. It was a year's supply of wood for two com­
panies of ('avalry and two of infantry. 

Q. About 1,500 cords of wood ?-A. Yes, sir. 
Q. ·what do you lmow about tho Jetting of the contract ?-A. I know that the contract 

was not Jet to the lowest bidder, but it was let to the very highest, Lee & Reynolds. 
Q. At how much per cord ?-A. Eight dollars. 
Q. How much did others bid ?-A. I did not see the other bids, but I was informed by 

men who did bid that they bid as low as $3.50. 
Q. Did the commanding officer and the quartermaster protest against the acceptance of 

Lee & Reyuolds's bid ~-A. They did. 
Q. In what form did they protest ~-A. They wrote a letter; all their communications had 

to {!O through the regular military channel; that is, they went through General Pope's de­
partment headquarters. 

Q. If you were there suh;;;equently w ben the order came there from the Secretary uf War 
regarding this matter, will you be kind enough to state what it was ?-A. Yes, sir; it was 
an order to receive the exact amount of wood that would be required for the troops up to 
the end of the year. 

Q. At $8 per cord '-A. Yes, sir; at the original figure of Lee & Reynolds. , 
Q. Did the officers there make any offer to the Secretary of War in order to save the 

Government the expense of paying for this wood ?-A. I did not see the letter myself~ but 
I was told by the captain of my company that be had written a letter to the department 
headquarters, asking that the wood be not received; that they did uot wish the wood, and 
rather than receive such wood as that he would send out his own troops and cut it at no 
expen10e whatever, and haul it in; that they did not want it at all. 

Q. The wood was received at the price of $tl per cord after the receipt of the order from 
the War Departmm1t?-A. Yes, sir. 

Q. And notwithstanding the protest of the commanding officer and the quartermaster f­
A. Yes, sir. 

Q. Where oug-ht these papers to he on file; i:a the ·war Department ' -A. They should 
be either in the War Department here or at General Pope's headquarters. Copies of all 
those papers are at the post. 

Q. From the fact that the Secretary of War sent a peremptory order that this wood should 
be received, is not the presumption a fair one that he had seen the letter of the command­
ing officer regarding the same, which went through General Pope's headquarters ~ Is not 
that a military presumption ~-A. That is a military presumption, but, of course, I cannot 
swear to it. I do not know whether it is so or not. 

Q. Is it, at all probable that such an order should have been issued by the Secretary of 
War if he had not been informed that there was a protest ~-A. He must have lmown· that 
there was a protest, or they never would have gonelto him to get such an order; they would 
not have needed it. 

Q. Are you acquainted with James Trainor ?-A. Yes, sir. 
Q. Hc,w long- have you know11 him ~-A. Sin<'e 1868. 
Q. WlJUt is his charader for truth and veracity ?-A. I have never bea1:d Mr. Trainor's 
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veracity doubted ; that is, I know Mr. Trainor is a drinking-man sometimes, and under the 
influence of liquor be talks pretty largely; bqt as far as his veracity is concerned, when be 
is himself I should not doubt it in the least; I never heard it doubted. 

Q. From his reputation as a man you would not doubt it ~-A. I would not; that is, 
when he was talking business. "When he was on his oath I would believe him. 

By Mr. DANFORD: 
Q. Suppose that you kne~' Mr. Trainor came to this committee on one day and testified 

p:>sitively that a gentleman by the name of Loeb had told him, in a conversation, some time 
last summer, that he, Loeb, had paid to one Simon Wolf $~,000 for getting a post-trader­
ship tor him ; and then you knew the further fact that a few days afterward he had come be­
fore this same committee and said that be might possibly be mistaken ahout that, and that 
it might be that what Loeb bad told him was simply that he had paid $:3,000 for his trader­
ship; what would you think of that kind of testimony? \\rould you think that he was in­
toxicated at any time when he testifiPd, either first or last ~-A. I should think probably 
he was. I can very readily see why Mr. Trainor should swear to a good many things, be­
cause that was several yee.rs ago and this post-tradership business was a matter of common 
talk at the post where he was, (Fort Concho.) I remember the talk about Lveb's getting 
this position, and it was generally supposed (and I have heard it, not from Loeb himself, 
but from others) that be paid here $5,000. 

Q. What I want to ask about Mr. Trainor is whether be is not in the habit of drinking, 
and to exeess, and when in that condition whether he does not talk pretty wildly and 

• loosely,-L-A. That is what I said to Mr. Clymer just now-that when he was drinking he 
was apt to blow a good deal. 

Q. But when he came down to his sober moments ?-A. Then he would tell the truth; 
that is, as far as I know him. 

Q Now, about this wood-contract. All the evidence in relation to those bids, the con~ 
tract and all communications ought to be on file in the War Department ?-A. Yes, sir. 

Q. In which one of the bureaus ~-A. It should be in the Quartermaster-General's Office. 
Q. And what one of the bureau officers would have the immediate supervision of the 

letting of that contract ~-A. Those contracts are generally let by the department com­
manders themselves. Each department commander has a chief quartermaster of his depart­
ment, who is generally of pretty high rank. 

Q. When they come to Washington here, to the War Department, for supervision, what 
bureau officer would have supervision of this contract-the Quartermaster-General, would 
he not ?-A. The Quartermaster-General-General Meigs now. 

Q. He was Quartermaster-General at the time ?-A. I think he was. When did General 
Meigs go to Europe? 

The CHAIRMAN. Last spring, I think, some time. 
The WITNESS. I think General Meigs had gone to Europe. This contract was not let 

until about .July. 
The CHAIRMAN. Then General Meigs was in Europe ? 
The WITNESS. I think so; but I Jonbt very much if this contract ever went to General 

Meigs at all. I think probably it went to the Secretary of War without ever having· gone 
through the regular channel. 

Q. Right over his head 1 Is that usual ?-A. No, sir. 
Q. Do you know of any other instance in which matters of contract have gone right over 

the beads of bureau officers ~-A. I do not recollect any just at present. I am not swearing 
to this, because I do not know it. 

Q. The letters and communications on file will show whether you are right ?-A. They 
will show everything about it. 

Q. This wood was of inferior quality, was it ?-A. Yes, sir. 
Q. Was that the reason why the captain offered to cut it himself?-A. His reason was 

that the wood was almost worthless, and was delivered at an exorbitant price. 
Q. What kind of wood was it ~-A. It was cottonwood. 
Q. Have you any other wood out there '-A. Yes, sir. 
Q. Of course cottonwood is inferior to oak for burning, is it ?-A. Yes, sir. 

By the CHAIRMAN: 
Q. How near to your camp was this cottonwood cut at that time ?-A. I think the wood 

was all cut within a distance of three miles-probably from a mile and a half to three miles. 
I do not think they allowed any to be cut within a mile of the creek on either side. In fact 
I know it was cut within a distance of three miles from the camp. 

Q. Is the opinion you have, that all these things went directly to the Secretary of War 
without going to the Quartermaster-General, based upon the fact that the order came directly 
{rom the Secretary of War himself that this wood should be received f-A. That is what I say. 

Q. If the communications had gone to the Quartermaster-General the orders would have 
come from him, would they not?-A. Yes, sir. 

Q. That would be Regular Army procednre~-A. Yes, sir. They would come through 
him. 

Q. They came directly from the Secretary ~-A. Yes, sir. 
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By Mr. DANFORD: 
Q. You do not know that fact 7-A. That is what I was told. 
Q. You did not see the orded-A. I saw it, but I did not read it. The quartermaster 

brought it out, and it was passed around among the officers, and I saw it. 

By the CnAIRl\'IAN : 
Q. \Vho was the quartermaster at that time ?--A. Lieutenant Henkle, Fifth Cavalry. 
Q. And Captain Davis, Fourth Cavalry, was in command ?--A. Yes, sir. 

WASHINGTON, April 12, 187G. 
J. ~f. HEDRlCK sworn and examined. 

By the CHAIRMAN : 
Question. Where do you reside ?-Answer. I live at Ottumwa, Iowa. 
Q. How long have you resided there 7-A. About thirty-one years. I should like to state, 

if you permit me to, that I have been before the Judiciary Committee and made a sworn 
statement as to my connection with post-traderships, which was a prolonged statement on 
each occasion, and I have not since been able to see the testimony. I called to see it the 
other day and they said it was in the hands of another committee, a subcommittee. I state 
that for the information of the committee. 

The CHAIRMAN. As your testimony there was very full, it will lessen our labors here to­
day, I think. 

Q. Please tell the committee in what post-tradership and with whom you are interested.­
A. I am interested with A. C. Leighton at Fort Fetterman, Fort Buford, and Fort Lincoln; 
though from the latter place I have never received any money or anything else. 

Q. vVho else are you interested with 1-A. No one else. 
Q From what other persons, if any, have you ever received considerations for having 

them appointed post-traders ?-A. I never received any consideration from any one for 
procuring an appointment. 

Q. Is Mr. Leighton the trader at Fort ;Lincoln ?-A. The trader is Mr. Seip; it is in his 
name. 

Q. Please state what is your interest at these different posts Y-A. I have a third interest 
in each one of them. 

Q. State what amount of capital you have invested in each one ?-A. I never put in any­
thing. 

Q. vVhcn did you become interested in Fort Fetterman Y-A. I cannot state positively, 
but it was some time in 1871. 

Q. Mr. Tillotson is apparently the trader there 7-A. Yes, sir; he has a third interest. 
Mr. Leighton has another third, and I the other third. 

Q. You became interested in that in 1870, you think ~-A. In 1871, I think; it was the 
next summer. I am not certain about the date. 

Q. When did you become interested at Fort Buford 1-A. At the time that Mr. Leighton 
took charge of the post. I cannot tell when that was exactly. I think it was m the sum­
mer of 1871. 

Q. That is an Indian post ?-A. No, sir; military. I do not think he entered on the post 
until the spring or summer of 1871. 

Q. At Fort Lincoln, when did you become interested ?-A. I think it was last July, a 
year ago, that l\1r. Seip took charge. 

Q. Who secured the appointment of Mr. Leighton or Mr. Tillotson, or either of those 
gentlemen ?-A. I helped them. They bad very strong indorsements for these places, but 
I helped them. • 

Q. Were you a personal friend and acquaintance of the late Secretary of War ?-A. Yes, 
sir; I have also lived in tbe same town with Mr. Leighton for over thirty years. 

Q. What ·was the consideration upon which Mr. Leighton made you one-third partner in 
all this business without your having advanced any capital f-A. Well, it was his proposi­
tion, and it was our agreement. · 

Q. Please state what the proposition was.-A. His proposition was to go into that busi­
ness with me. and what capital was necessary to furnish be would furnish and charge .me 
reasonable interest on it. 

Q. Was that n.ll his proposition ?-A. That was all, sir. 
Q. 'Vas the fact that you aided him in getting,the appointment part of the consiueration? 

-A. I cannot say that it was. 
Q. Are you quite positive it was not ?-A. Will you please repeaf that question? 
Q. I ask you whether the consideration or part of the consideration of his giving you c ne­

third interest in all this business was that you were to secure him the appointment ¥-A. I 
think not, sir. 

Q. Are you quite certain that it was not 1-A. Yes, sir. 
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Q. Was nothing ever said between you and him upon that subject ~-A. Nothing more 
than that we were to be equal partners in the business in the way I have spoken of. 

Q. You did assist him in securing these appointments, did you not ~-.A. I did. 
Q. Did you come here to Washington on that subject ~-A. Yes, sir; frequently. 
Q. And saw the Secretary of War about the matter~-A. Yes, sir. 
Q. You presented Mr. Leighton's papers and Mr. Tillotson ?-A. I cannot recollect 

whether I presented them in person or not. 
Q. You spoke to the Secretary of War upon the subject?-A. I think I did. . 
Q. Would you have done so had that not been a part of the consideration that moved Mr. 

Leighton to make you his partner ?-A. I was personally interested in making the applica-
tion together with Mr. Leighton. . 

Q. You were interested because you were to have a third interest in the business ?-A. 
Yes, sir. 

Q. Can it be possible that you would have done this if it had not been to your own inter­
est to have it done f-A. I do not think I would. 

Q. Then, as you would not have done it without that, was not that the moving cause which 
induced him to offer you an interest in the business that he held ?-A. The moving cause, 
as I understood it, was'tbat I was to be a partner in the business. · 

Q. I ask you whether the motive was not that you ·were to secure him that appointment? 
-A. I do not see how I can answer that question any better than I have. I 1nay not per­
haps comprehend. In securing the appointment for him 1 was to secUI e it also for myself. 

Q. Suppose he had started an industrial operation in your town, say a foundery or any­
thing of that kind, do you think it is likely that he would have offered you a third interest 
in that without any consideration ~-A. No, sir; I do not suppose he would ; in this case 
the appointment was the capital sufficient to run the business. 

Q. And that you secured for him f-A. I helped to secure it. There were certain other 
friends that helped. 

Q. Can you tell me what amount of money you have received from yonr interest in these 
three several posts ?-.A. I have not received anything from Fort Lincoln, as I said before; 
but I have not any memoranda here. It has bPen paid to me at various and sundry times, 
and in various amounts. In fact, the only evidence I have upon Lhis subject is what Mr. 
Leighton has given me in his testimony. 

Q. Can you state about what amount of money you have received from your tl1ird interest 
in this business ~-A. Mr. Leighton says he has paid me about $10,000 since 1870. 

Q. As one-third interest in those three posts ! At Fort LiHculn you have drawn nothing 
out'I-A. No, sir. 

Q. What is the estimated value of your interest at Fort Li11f'.o!n ~-A. Well, sir, if the 
trader there should be summarily dismi:ssed, which I umierstanu is likely to happen, there 
would not be any profits. 

Q. 1 ask you what was the estimated value of your interest.-A. I do not know. I nevtr 
estimated that. 

Q. Have you never heard any estimated value of it from :\-Ir. Leighton ~-A . Nothing, 
except on the assumption that it was to be continued, and that the property, tbe build iugs, and 
the stock of goods, &c., should be disposed of at fair prices. 

Q. He has never told you what the estimated value was 1-.\... HJ bas tJlu me that there 
was an apparent profit there of $15,000 the first year. 

Q. That was re-invested and put into goods '-A. That simply remained in the old stock. 
Q. :But what I want to get at is not the profits for any particular year, but the estimated 

value of the whole interest there.-.A. I have never had any estimate, except fur the first year. 
Q. What was it for the first year ~-A. In the neighborhood of $15,000. 
Q. That was profit; there must have been some capital stock in there before: add the 

~15,000 to it, and then we will get at the aggregate. What was it worth as a whole, includ­
mg profits ?-A. I have no data upon which to give you a reliable opinion, any more than 
that he bas stated to me that after they invoiced the goods the first year and accounted for 
t~e property, the building, &c., that they bought, and after figuring np the expenses of run­
mug the place, that there was, in the stock and in the building, and in the increase, an apparent 
profit of about $15,000. 

Q. That is still not an answer to my question. I ask you what was the whole investment 
there ?-.A. I cannot give you that. ' 

Q Have you never heard it 1 I will get at it in this way: Was your interest in that post 
only $5,000 ?-A. It was Jess than that-the apparent profit for the first year. 

Q. I am not asking about the apparent profit ; I am ao;king what was the total value of 
your investment there, not profit.-A. I think the stock of goods cost about $17,000. 

Q. Then aud $15,000 to it as profits ?-A. That was at the end of the year. 
Q. That is w bat I am trying to get at. Then there would be $32,000 there as capital 

stock ~-A. Yes, sir. 
Q. Then you haq one-third of that?-A. No, sir; only one-third of the profits. 
Q. That was at Fort Lincoln. You have been at Fort Lincoln haven't you '/-A. No, sir. 
Q. Do you know what the value of the building3 was 1-A. No, sir; I don't know any-

bing about that. 
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Q. In this $17,000 do you include the value of the buildings or merely the stock 1-.A.. I 
think that included the value of the buildings. 

Q. Have you ever heard what the buildings were valued at ~-A. I believe I have heard 
that they were worth about $5,000. 

Q. Then there was $1'2,000 of stock and $5,000 in the buildings, and that makes $17,000, 
and $15,000 at the end of the year in profit ?-A. I do not swear positively to that amount, 
because I h~tve no memoranda before me, but that is my best information on the subject. 

Q. Then the investment there is about $32,000, the whole investment, in which you say 
you have an interest of one-third in the profits. Now, at Fort Buford, do you know any· 
thing about the value of the investment there~-A. I am not prepared to say. 

Q. Have you any idea ~-A. I don't think I could give you any reliable statement about 
the whole investment there. 

Q. You have been in business therA for nearly six years. Have you any conception of 
the amount of money you have coming to you from that point ~-A. I have not received 
any profit from that concern for the last year. 

Q. I want to get at whether you have not som£>where, from Mr. Leighton or somebody 
else, a statement or estimate showing what the amount of the total investment is there?­
A. I cannot give you that. 

Q. Have yon got it ~-A. I have not got it. 
Q. Have jou never had it?-A. I think I have the dRta at my house. 
Q. Have you no recollection at all as to what the valu<> of the concern at Fort Buford 

is f-A. No, sir. 
Q. Is it $10,000 ?-A. The value of the whole property, you mean~ 
Q. Yes, sir.-A. I think it is greatly in exc£>ss of that. I think it is probably more than 

twice that, but I am not prepared to give you the value. 
Q. Is it twice that ~-A. I cannot say. I should think it is fully that. 
Q. Is it three times that ~-A. I cannot say. 
Q. Have you an idea that it is three times that f-A. You mean the stock and the build-

ings~ 
Q. Yes.-A. I could not give an opinion upon that point. 
Q. Is it between $25,000 and $50,000 ?-A. I could not answer that question. 
Q. Have you ever been there ~-A. No, sir. 
Q. What amount of money have yon drawn out from Fort Buford, do you recollect ?-A. 

I cannot answer that question any better than I did befc~re. 'Mr. Leighton has stated that 
he has paid me (and he has kept the books) about $10,000 from those two places. 

Q. Do you know about what amount of profits there is in Fort Buford, which has not 
been drawn by you ~-A. I could not tell you whether there is any. 

Q. You do not have any accurate knowledge upon the subject at all f-A. I have not. 
Q. You trust the thing entirely to Mr. Leighton ~-A. Mr. Leighton is in my town a good 

deal of the time and makes me a statement occasionally about the profits. 
Q. Have you drawn out all your profits from Fort Buford 'l-A. No, sir. 
Q. What amount of profits, if any, have you drawn out 7-A. I have drawn out of these 

places, Fort Fetterman and Fort Buford, in the neighborhood of $10,000. I have not got 
them separate. 

Q. You went into business with Mr. Leighton at Fort Fetterman in 1871. Do you know 
what the amount of the investment there is ~-A. I cannot tell you. 

Q. Have you ever heard what amount was invested there ~-A. Yes, sir; I heard, of 
course, at the time, but I don't recollect now. 

Q. How lately have you heard about it ~-A. I have not beard for four or five years. 
Q. Is there $10,000 invested there ~-A. Do you mean in stock and buildings 'f 
Q. Yes, sir.-A. I think more than that. 
Q. How much more than that ?-A. I would not like to say precisely. 
Q. I do not expect you to be precise without notes: come within a gunshot of it.-A. My 

recollection is now that . the buildings and stock cost in the neighborhood of $12,000 or 
$15,000. 

Q. Are they as valuable now as they were four or five Y.ears ago ~-A. I do not think they 
M& . 

Q.,You do not think there is more than $12,000 worth there now ~-A. 'fbat I do not 
know. 

Q. Do you know that there R.re not $20,000 ?-A. I do not know anything about it. 
Q. Your own profits there were accounted for regularly by Mr. Leighton ?-A. Yes, sir; 

by Tillotson. 
Q. He represented Mr. Leighton there ?-A. Yes, sir; they both lived in my town. 
Q. Who runs the business for tbem down there 1-A. Mr. Tillotson is a great deal of the 

time there, and Mr. Leighton at Fort Buford. 
Q. You never have any accounts of any of these posts yourself; never kept any accounts 1 

-A. I have from time to time, and from year to year. I do not keep any regular bank ac­
e.ount. I suppose that from my m£>moranda I could make that statement for the benefit of 
the committee if they desire it. I left that almost entirely with Mr. Leighton, in whom I 
have confidence. 
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Q. Have you any accurate conception of the amount of money you have received from 
Fort Fetterman and Fort Buford ; can you state within a thousand dollars of the amount of 
money you bav~ received from these two forts f-A. No, sir. 

Q. Can you state within five thousand dollars ~-A.. I think I can. 
Q. Have you received as much as $10,000 ?-A. I think so. 
Q. Have you received as mnch as $15,000 1-A. I think not. 
Q. Between those two sums, please tell me what amount you have received ~-A. I only 

know from w bat Mr. Leighton tells me about the exal·t amount. 
Q. How did Mr. Leighton pay you this money ?-A. In various and sundry amounts, and 

at various and sundry times. and I have no aecounts of it here. 
Q. Did you keep a separate accoun~ of it in any way, or did you mingle it with your other 

accounts ?-A. 1 mingled it with my other accounts, but I have it. 
Q. Has Mr. Leighton within the last week or so furnished you an account of money that 

he has paid you ?-A. No, sir; nothing more than what I saw in his testimony, aud I con­
sulted him abot.t that afterward. 

Q. Have you requested him since he h11s been here to give you an account of the amount 
of money ~-A. I asked as to the amount of money that he received at another place, but not 
as to this aggregate. 

Q. At what other place was that?-A. Fort Concho. 
Q. I thougl t you were not interested in any other forts than thcse.-A. No; y JU asked 

if I was interested in any other posts at present. 
Q. No, s:r; I asked you if you had ever been.-A. I did not un ierstand your question 

in tbat way. 
Q. Then you say you have received between $10,000 and $15,000 from these two posts~ 

-A. I should say somewhere in thP- neighborhood of $10,000. 
Q. If you have ever received any consideration whatever at any time from any other post­

traders, I wish you would give me their names.-A. Prior to this business at Fort Fetter­
man and Fort Buford, Mr. Leighton and myself secured Fort Griffin and Fort Concho, in 
Texas. I think that wa~ directly after the passage of the law authorizing the Secretary of 
War to make those appointments, in the fall of 1tl70. 

Q. Mr. Leigh.ton was appointed post-trader at Fort Concho February 3, 1871, andre­
signed March 14. U372; you were intemsted with him there ?-A. We were equal partnus 
at these two places, Fort Griffin and Fort Concho. 

Q. Do you mean to say that you put in equal amounts 1-A. I do not think that there 
was any money put in. 

Q. You mean to say that Mr. Leighton advanced the money at both these forts to do the 
business, and that you were to have a half-interest?-A. I don't think he advanced any 
money at all. He took the money down there to buy the post, but there was no necessity 
to use it. 

Q. Did you ever do any business there ?-A. He went with a power of attorney from me 
and a partnen;hip agreement to run the two place~ aud clivide the profits. 

Q. What pn fit did he divide with you at Fort Griffin ?-A. I eannot gi>e the profit sepa­
rately at each place, bu•, taking the two I should think my profit was about $~,000. I was 
the post-trader at Fort Cvucho. The appointment was in my name. He had Fort Griffin in 
his name. 

Q. You sold Fort Concho to Owings, did you not, who held the appointment for a few 
days ~-A. I never heard of Owings; I resigned in favor of Trainer. 

Q. Whatamouut of money did you receiYe from Trainer for that resignation ?-A. Nothing. 
Q. What amount did Leighton receive for you?- A. Mr. Leighton went there with a 

power of attorney from me, and made the arrangements with frainer, and ran that post for 
six or eight months. 

Q. During that time what amount of money did you receive from Trainer ?-A.. In the 
neighborhood of $:2,000; that is my recollection. I got it through Leigbtou. He was super­
intending the business. 

Q. You got about $2,000 as your portion ?--A. As my portion of the two places, Fort Grif­
fin and Fort Concho. 

Q. Do you know how much money Mr. Trainer paid to Mr. Leighton for Fort Concho? 
Do you know that Trainer paid Leighton for yourself and him $2,500 for Fort Concho dur­
ing the time he had it ?-A. He did not have it until during that year; I bad it myself. 

Q. I mean when Trainer was there acting under you ~-A. Mr. Leighton had a power of 
attorney from me to run the post, and he made arrangements with Trainer to run it. 

Q. Do you know whether Trainer paid you for that privilege $2,500 ?-A. It is my recol­
lection and Leighton's recollection that it was altogether $~,000. Mr. Trainer says $2,500. 

Q. You gave the power of attorney to Mr. Leighton to go down ?-A. Yes, sir. 
Q. Was there any indorsement of that power of attorney by any one?-A. I think there 

was an indorsement by the Secretary of War. 
Q. What was the nature of that indorsement ?-A. Approving the appointment of Mr. 

Leighton as my agent for the time being. I was making my preparations to follow and take 
charge of the business. . 

Q. Approving the appointment of Mr. Leighton as your attorney, and directing that faith ' 
and cred1t should be given to his acts, was it~-A. Yes, sir; that is my recollection of it. 
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Q. Mr. Leighton was appointed at Fort Griffin, and you were equal.~artners there ?-A. 
Yes, sir. 

Q. Mr. Leighton sold out to Mr. Adams, didn't he ?-A. I cannot tell you. 
Q. Do you know whom he did sell out to ?-A. I do not. 
Q. Do you know how much be got for selling out to certain parties ?-A. I do not. 
Q. You know nothing about the transaction, then ?-A. No, sir. 
Q. Do you know how much he realized out of that fort for you f-A. My recollection is 

tl1at I realized about $2,000 as my interest in the two places for the time tha.t LeiD"hton was 
down there with a clerk running them. He was down at considerable expense ~n two or 
three trips. 

Q. Have you ever had any statement from Leighton as to the profits at these two posts?­
A. 1 Lad at the time. I cannot give it now. 

Q. Are you quite certain that $2,000 is what you realized as your share in these two 
forts ?-A. I think that was aU that Leighton accounted to me for; it may have been more. 
It is so long ago that I don't recollect with certainty. 

Q. Are these two forts, Griffin and Fort Conc-ho, the only others, in addition to Fort 
Fetterman, Fort Buford, and Fort Lincoln, in which you have ever been interested in any 
way ?-A. No, sir. . 

Q. You were interested where else-at Fort Laramie 7-A. I never got any profit out of 
Fort Laramie. 

Q. Had you ever an agrrement with McCormick f-A. I bad an agreement before those 
other posts were secured with Leig-hton, MeCormick, and myself, that we were to try and 
secure the post at Fort Laramie and be equal partners, but I never got any profit out of it, 
becam·e the arrangement was broken up before it was finally secured, or after it was 
secured. 

Q. Mr. McCormick was appointed post·trader at Fort Laramie May, 1871 ; uisplaced 
Del:ember 30, l8i2, and JohnS. Collins appointed December 28, H3i2, and is still the trader. 
You have no interest in Collins's post ?-A. No, ~:ir; I never bad. 

Q. Why was it that you never entered into business with McCormick ?-A. It was ab(Jut 
a year trom the time the application was made until he was appointed, and by that time 
there were other parties in the store with him, and that made so many in the store that 
Leighton and myself withdrew. We never had any interest in it at all. I think they paid 
me my expenses once or twice coming down here to see about it; that is all. 

Q. \Vere you ever interested at Fort McPherson with any one ¥-A. No, sir. 
Q. Were you ever interested at Camp Sheridan with any person '-A. No, sir. 
Q. Were you ever interested in any way with Lewis M. Gregory ?-A. Not in the slight­

est. I suppose that is the Gregory who has been before this committee. 
Q. Yes.-A. No, sir; I have met him here for the first time. 
Q. You were never interested with him. At what forts were you interested, if any, 

otl1er than those you have named '-A. At the time I '3ecured Fort Concho in my name, I 
secured the appointment at Camp Supply for my brother and my brother-in·law and my­
self. 

Q. \Vas that Latimed-A. Yes, sir; he was not my brotller-in-law, but be was to be one 
of the partners. The appointment was to be in his name, and my brother and brother-in­
law and myself were to rnn the post. 

Q. Latimer received the appointment in his name, but you secured the appointment f­
A. I helped him so far as regards papers, &c. 

Q. Did you go into business there '?-A. No, sir; I did not go into business as was orig­
inally contemplated. I got the appointment with the expectation of going down there and 
going into business. 

Q. Did you ever invest any money in it at all '-A. Yes sir; indirec.tly. 
Q. You say you never did any business; did you withdraw from it '?-A. I sent my broth­

er down, and Mr. Reynolds, the man in charge, declined at that time to enter into the par­
nersbip. Subsequently I was appointed supervisor of interual revenue, and the arrangemtnt 
fail rd. 

Q. ·when were you appointed supervisor of internal revenue ?-A. I think I was ap­
pointed about the middle of February, ltl71; I entered upon tht discharge of my duties about 
tl1e first of March, 1871. 

Q. I see that Reynolds was appointed there November 17, 1870; that was prior to the time 
yon were appointed supervisor ~-A. Yes, sir. 

Q. Were you ever interested with Reynolds ?-A. He was the gentlf•man we subse­
quently made arrangements to go into partnership with, but it never was consummated, on 
account of this appointment of rnine. 

Q. Had you ever an interest in his business ?-A. He agreed to give me and my brother 
and my brother-in-law an interest in the concern, and they were to go down and represent 
me, a11d as soon as I could make my arrangements I was to go down and enter into the busJ­
ness, but I did not do it, because I was subsequently appointed to this office of supervisor of 
internal revenue. 

Q. Have you ever drawn any money from there ~-A. Yes, sir; be bas paid me some 
money. 
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Q. Why on account of your being in that office could you not hold an interest in that 
post; you did it elsewhere f-.A. I do not suppose I could have gone there and taken active 
charge of it. 

Q. How much money did you put in there 7-.A. I paid the expenses of my brother to go 
down there, and the expenses of his being out of business on account of the matter for a year. 
I came here frequently through 1870, at the request of Mr. Reynolds, to serve him in regard 
to matters connected with the post, and altogether incurred considerable expense in the 
matter. 

Q. Do you know what amount,-.A. I do not know the amount. 
Q. Would it amount to $1,000 f-.A. I should suppose it would amount to more thau 

that, considering time and expenses. 
Q. Would $2,000 be a liberal estimate of what you invested in that way ?-.A. I don't 

think I invested that much in that way. 
Q. Would f$ 1,500 ?-A. I don't suppose it amounted to as much as that; it would be diffi-

cult to estimate the exact amount of expense. 
Q. That represents the amount of capital you put into that concern 7-.A. Yes. 
Q. Did your brothers put in any more f-A. No, sir. 
Q. What amount of interest had you in it ~-A. I had an agreement with him at the start 

that we were to have a third interest, and that my brother and my brother-in-law · ... ·ere to go 
there and look after the post ; unless I could make other arrangements I was t() go there 
also. 

Q. But that was broken up by your appointment as the supervisor of internal revenue, 
and you never did go there?-A. No, sir; I did not go. 

Q. Did your brother go f-.A. I sent my brother there. 
Q. Did he stay there ?-A. No, sir; because Reynolds refused at that time to make an 

arrangement, and he came back borne and staid out of business on account of that, and I 
paid his expenses of go ng there and my own expenses. 

Q. What amount of money did you receive from Mr. Reynolds as your share of the 
profits ?-A. I think he paid me in the neighborhood of $2,000 altogether. 

Q. Did he ever pay your brother anything ?-.A. No, sir: I paid that expense myself. 
Q. You divided this with your brother ?-.A. No; I did not divide with him, because I 

paid all his expenses in going there, and waiting for a long time that he was out of employ­
ment on account of it. I got a letter from Mr. Reynolds touching tha matter. 

Q. He is of the firm of Lee & Reynolds 1-.A. Yes, sir. 
Q. That was Camp Supply. If you were interested in any other fort, please state it.-

.A. No, sir; no other. · 
Q. These are all that you have ever had any interest in ?-.A. Yes, sir. 
Q. Fetterman, Buford, Lincoln, Griffin, Concho, and Supply; those are aU ?-.A . .All. 
Q. Have you ever secured the appointment of any other persons to any other posts than 

those, and ·if so, have you received any money from them for doing so 1-.A. When I was 
here in 1869 and ltl70, when this bill was pending, I might have indorsed people's papers; I 
can't recollect about that; I don't think I secured any body's appointment. 

Q. If you received any consideration for indorsing people's papers, please state it.-.A. 
No, sir ; I did not. 

Q. Have you ever received in any way from any one, by reason of securing their appoint­
ment to post-tradership~, anything other than as you have narrated for the posts just named?­
A. No, su; nothing that I can call to mind now. 

Q. Is it possible that you might have received for yonr influence in securing appointments 
to post-traderships, money from persons other than those we have spoken abuut r-A. No, 
sir; I don't think it is possible. 

Q. You never did ¥-A. I don't recollect any. 
Q . .Are you a partner of Joseph Leighton "l-.A. Joseph Leighton is in partnership with 

his brother, or has been; I think he has sold out. 
Q. That is not what I asked: I asked whether you were a partner ?-A. I may be con­

sidered a partner indirectly with him, but his brother divides with him; I don't know any­
thing about thAir business. 

Q. H~ is only interested in Indian agents ?-.A. That is all, I understand. 
Q. 'l'hen your partnership with his brother extends also up to that Indian country ?-A. 

No, sir; nothing to do with them. 
Q. But you are a third partner in Leighton's business ?-.A. Yes, sir; .A. C. Leighton. 
Q. And he is the partner of his brother ?-.A. I don't think he is. 
Q. Have you no business relation with Joseph L eighton ~-A. Not the slightest. 
Q. So you are quite certain that you are nut interested in any other forts, and never have 

been, as a post-trader, or a partner of a post-trader; and that you never have received any­
thing from any one save the persons who have held these various forts, and of which we 
have spoken f-A. No, sir; I have not. 

Q. Then, you have received out of all this business, including the forts in Texas, and 
Fetterman, and Buford, not more than -$14,000 or $15,000 '1-.A. 1 don't think it would ex­
ceed $15,000. 

Q. What do you consiuer your third interest in all these C)ncerns to be worth to-day 1-
.A. I doubt if it is worth anything. 
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Q. Why do you think that ?-A. The probability is that there will be a change in all 
those posts. 

Q. If the late Secretary of War had remained in office what would they have been worth T 
-A. If the traders could have remained in there so that they could have realized a fair price 
for their stocks and buildings, there would have been a considerable profit for the last year, 
but the amount, of course, I could not estimate. 

Q. Then your opinion as to the valuelessness of your investments there is based upon the 
fact that a new Secretary bas come in ?-A. It is based on the fact that they may be made 
ot very little value by the arrangement of councils of administration. If they should change 
the men at all these places, and new men should come in and order the trader off, with his 
goods, and refuse to pay a reasonable price for the building.;;, &c., I suppose the losi would 
absorb, perhaps, all that has been made in two years. That is a matter of opinion, of 
course. 

Q. In most of these cases you saw the Secretary of War, personally, regarding the appoint­
meHts, did you not ?-A. I think so. 

Q. Did you ever ask him for an appointment of post-trader, either for yourself or others, 
that you were refused ~-A. I don't recollect any such case now. 

Q. "\Vhat was the reason of your great apparent influence with the Secretary of War?­
A. vVe bad for all these places very strong recommendations from members of Congress and 
others. Mr. Leighton was recommended by a great many prominent people in Nebraska. 
I served four years in tLe same regiment with tho Secretary of War, and knew him very 
well. 

Q. In a nnmbor of instances you had persons appointed; for instance, yon had Mr. Til­
lotson appointed. At the time you had him appointed did th(1 Secretary of War know that 
you were to have an interest in the concern ~-A. No, sir; not that I know or. He did not 
get it from me. Mr. Tillotson was an Army officer, a supernumerary officer, who was mus­
tered out with a year's pay, and I think about that time, and he had for that reason strong 
claims; and he brought to bear strong recommendations both of a military and a political 
character. 

Q. Then, the Secretary knew of no arrangement between you and Mr. Tillotson ~-A. 
No, sir. 

Q. Did you ever tell him that you were to be interested with him ~-A. I never did. 
Q. You asked for the appointlilent of Leighton, at these several posts. "'When you got 

him the one in Texas, and the other posts, did the Secretary of War know that you were to 
be interested t-A. We did not have those other posts until we had abandow'ld those in 
Texas. 

Q. But when you bad Leighton appointed, did the Secretary of War know that you were 
to be interested ~ -A. Not that I kuuw of. 

Q. Did you have any convt!rsation with him on that subject ?-A. No, sir. 
Q. You never told him you were to be intere~ted ~-A. No, sir. 
Q. Did he Dever ask you why you mauif'ested so much interest in securing the appoint­

ment of Le1ghton ?-A. No, sir: nothing of the sort. 
Q. Did he never inti mate to you tLat your zeal in striving to secure those posts for tho:ie 

gentlemen was singular ?-A. He never did, sir. 
Q. Are you quite sure that he did not know that you were interested in those things 7-

A. I don't thiuk be did. 
Q. You met him at tbe reunion at Des l\foines ?-A. Yes, sir. 
Q. Did you have any conversation with him on that subject ?-A. Nothing; but that 

Leighton was there, and I introduced him to Leighton. And I think I recommended his 
appointment.. . 

Q. That was for Lincoln, was it ~-A. No, sir: I think that reunion was in 1870. 
Q. The Secretary never knew anything of Leighton at all, !'ave the recommendations he 

bad and your personal inten:essiouj'I-A. I doubt if he knew him before that time; I think I 
introduced him. He went. up to the r cmnion with our party from my place. 

Q. Had you auy written agreement wit.b Leighton with respect to your interest ~-A. No, 
sir. 

Q. Marely an understanding between yon, which was that he was to advance all the 
money, and you were to have one-third of everythin'! ~-A. The post was to pay the in­
terest on the money, and there was not a great deal of money adva;nced; the bu~iness paid 
its way generally. 

Q. You secured the appointment for Mr. McCormick, at Laramie ?-A. No, sir; the mem­
ber uf Congress from tLat district was very actiYe iu supporting him, and a great many 
other prominent men. I only helped him. 

Q. Did Mr. McCormick ever pay you anything for helping him V-A. Not a cent. 
Q. Did he even go to see you at Ottumwa 'I-A. I think so, once or twice. 
Q. Was not his commission sent to you f-A. I think so. 
~· Didn't 1\Ir. McCormick go there for it ~-A. I think so. 
Q. Did he not pay you any money for it ?-A. Not a cent. At that time we were equal 

partners, or three of us in that placP-. 
Q. And he never in any way paid you ~anything, either as profit or for the services you 
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rendered ?-A. As I said before, I came here two or three times to secure that post, and I 
think they paid my expenses of traveling backward and forward. 

Q. Do you recollect what amount ?-A. Mr. McCormick never paid me anything. Mr. 
Leighton, I think, at one time authorized me to draw on him for $500, to come here in 
the winter of 1869-'70. I think that was the extent of the payment I received, and that 
was for my traveling expenses for three or four trips. 

Q. Do you know anything about a series of drafts of this kind 7 

"$500.] OTTUMWA, Decembe1·1, 1870. 
"A. C. Leighton p3.y to the order of Richards & Hale five hundred dollars, and charge 

to account. 

"To A. C. LEIGHTON & Co., 
'' Omaha, J\Tebr. 

Indorsed: "Pay to the order First National Bank, Omaha, Nebr. 
Also indorsed: "Paid by J. H. McCormick." 

"J. M. HEDRICK. 

A. I never knew who paid it. I drew the draft on Leighton, at his request, as I recollect 
it now. I never knew that Mr. McCormick paid it. 

Q. You are quite certain that Mr. McCormick did not pay it to you~ You got the money 
for the draft~-A. I got the money at my bank. My recollection is now that I got a dis­
patch to come to Washington to see about the appointment ; that the appointment was 
hanging fire, and that he authorized me to draw upon him for that trip and other trips, and I 
drew on him and got the money, but who paid the money I don't know. 

Q . Did you never get that draft of yours back ?-A. I don't know. 
Q. Would it not be returned to you in some shape 7-A. No, sir. 
Q. You have never seen it since ?-A. No, sir; I don't think I have. 
Q. Then you don't know that McCormick paid that instead of Leighton ?-A. No, sir; I 

don't know it. 
Q. You are quite certain that McCormick did not pay it ?-A. I think it is quite probable 

that he did not pay it. 
Q. A moment ago you said that he did not pay you anything.-A. I drew on Leighton. 
Q. Then Leighton may have received $500 from McCormick ?-A. 1 don't know abou• 

their arrangement. 
Q. Do you know about your arrangement with Leighton ~-A. Yes, sir; he authorized 

me to draw on him, and I did so, and got the money. That is the extent of my information 
on that subject. 

Q. Then if McCormick paid anything for that appointment he paicl it to Leighton?­
A. Yes, sir. 

Q. You were Leighton's partner ?-A. We were to be equal partners in that post. 
Q. Mr. McCormick was up there at the time the soldiers were at D~s Moines '? -A. Yes, 

sir; he was there with a member of Congress. 
Q. And you introduced him to the Secre~ary of War ?-A. Mr. Taft was with him, and I 

think Mr. Taft introduced him to the Sscretary. 
Q. You saw the Secretary with him, didn't you ?-A. I don't recollect it. 
Q. Were you ever here in Washington with Mr. McCormick ?-A. Yes, sir. 
Q. Did you and he go to see Mr. Belknap together ~-A. I cannot recollect now. Tha.t 

was in Ul6\-l or 1870, I think. He was an applicant in 1869-'70. 
Q. But the Secretary of War could not appoint in 1869. The General of the Army ap 

pointed them.-A. Well, I suppose he had something to do with the appointments. 
Q. You were here with him as early as that 1-A. I was here a great deal of the time in 

1869 and ltj70. 
Q. Have you no recollection of going to see the Secretary of War with him ?-A. I have 

no recollection. 
Q. Don't you know that you and he and Belknap met in some other room than the vVar 

Department about t.hese matters ?-A. No, sir. 
Q. Are you quite certain that you never saw Belknap anywhere else than in the War De­

partment, on this subject ~-A. It is likely I might have spoken to him about these matters 
up at his house. 

Q. You used to go to his house about these matters V-A. I frequently called at his house. 
I don't think I talked with him much about this subject. 

Q. What other business hau you with the Secretary of vVar when you were here, save 
receiving appointments for post-traderships ?-A. No special business. 

Q. That was your chief business with him, was it not ~-A The Secretary was a strong 
friend of mine when I was an applicant for the appointment of supervtsor of internal rev­
enue; I suppose I went to see him a great many times. 

Q. Had you any business with the Secretary of War, other than your own appointment as 
supervisor of internal revenue, that brought you here to Washington so frequently 7-A. 
Nothing ~pecial that I cun recollect. 

Q. Was not that your entire business with him ?-A. I was a newspaper man, and I was 
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here a good deal of the tim(J in 1869 and 1870, corresponding for my paper a3 I b<tve been 
for several years. 

Q. What is your paper ?-A. The Daily and Weekly Ottumwa Courier. 
Q. You remained in Washington as the correspor.dent of that paper ?-A. I have for ten 

years ; a good deal of the time in winter, and frequently in the summer ; I used to go to 
him as I did to other places to get news for my paper. 

Q. Do you think the Secretary of War bad any reason to suppose that you had any interest 
in those post-traderships whatever f-A. I could not answer that question, whether he had 
or not. 

Q. Did you ever give him any reason to suppose it 1-A. No, sir; this place that I bad 
in my own name, of course he knew that. 

Q. You had but one in your own name ?-A. That was all. 
Q. That was Fort Concho. Have you any reason to suppose that he knew that you were 

intere!'ted in these other places '1-A. He knew that my application for this post at Camp 
Supply was in my interest and in the interest of my brothers, for I think I told him about 
that. 

Q. How about the other posts, Fetterman and Bufordf-A. I don't recollect about his 
knowing anything about thew. 

Q. Did he know anything about your being a partner of Seip at Fort Lincoln 1-A. 
Never that I know. 

Q. You never bad any conversation with him about it ?-A. No, sir: I don't think I 
ever had. 

Q. Why was Mr. Dickey removed ?-A. I don't know anything about that. 
Q. How did Seip get hi& appointment f-A. Seip was on the frontier, and was recom 

mended by a great many officers about Buford. 
Q, Did you not recommend him also ?-A. I think I mnst have done so. 
Q. Did you bring his papers here ?-A. No, sir; I did not_ 
Q. Did you come here after his papers ?-A. I think not. 
Q. Are you quite certain that you did not present his papers to the Secretary of Wad­

A. I think a lot of his papers were sent to me and 1 wrote a letter and inclosed them to the 
Secretary. 

Q. You say that Seip was on the frontier f-A. Yes, sir; he had been at Fort Buford. 
Q. Had he ever been anywhere eLse than in Baltimore before be was appointed f-A. He 

had been a quartermaster's clerk at Buford for a time prior to that. 
Q. Did Seip ever know that be was going to be appointed; bad you telegraphed to him 

that he was ?-A. I dtd not. 
Q. Or tell somebody else to teleg-raph to him f-A. That I cannot tell. 
Q. Did you know that be was going to be appointed before be received his appointment?­

A . .No, sir. 
Q. Did be come pretty promptly up to Ottumwa to see you after his appointment ?-A. 

No, sir; he never has been there since that. 
Q. When did you first see him ~-A. He came to my place a long time before be was ap­

pointed. He was an applicant for another post. The younger Leigh tons were at home to see 
th( L· mother, and be came Vl·itb them, and be had a lot of recommendations for some other 
post-Rice or Supply--and a lot of letters to me fro_rn his brothers and others, that he was a 
worthy man. He showed me the Army recomtneudat.ions, and it is my recollection that I 
wrote him a letter, and he brought the papers here, and he was not appointed for a year 
after that. 

Q. You never applied for him, then, for Fort Lincoln ?-A. No, sir; I think it was a gen-
eral recommendation. 

Q. He was appointed for Fort Lincoln ?-A. Yes, sir. 
Q. You were here about the time he was appointed ?-A. No, sir; not at the time. 
Q. Had you ever spoken to the Secretary of War ~-A. I think I bad recommended him 

by writi,ng, but not personally. 
Q. When was it that you became his partner 1-A. I made all this arrangement with 

Leighton; never any arrangement with him. 
Q. Did Leighton ever apply for Seip's appointment here to the Secretary 9f War ?-A. I 

cannot swear certainly about that; I have an impression that he did. 
Q. Then he applied to the Secretary of War for the appointment of Seip ?-:-A. I am under 

that impression; I don't know absolutely about it. 
Q. When Leighton came here were you in communication with him about the appointment 

of Seip ~-.A. I think be wrote me letters about it . 
Q. Didn't be ask you to have him appointed by the Secretary of War ?-A. He asked me 

to recommend him and to help him; which I think I dtd. 
Q. And be was appointed ?-A. He was appointed. 
Q. Then you never made any agreement with Seip yourself?-A. Not the slightest. 
Q. You have never talked with him on the subject ?-A. Not upon that subject. I have 

never seen him from that time until within a day or two. 
Q. You got to be his third partner without being there ?-A. I had a third interest in the 

place, and what arrangement be made I never knew. 
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Q. You were to havp, one-third interest, Leighton one-third, and Seip one-third '2-A. I 
have not said whether Seip was to have one-third or not; I think Leighton had perhaps 
more than one-third. What arrangement he made with Seip, I don't know anything about. 

Q. Then you think that Leighton may have had more than one-third r-A. I think that 
depended considerably upon the amount of capital put in. 

Q. Diu the Secretary of \-Var lmow from you that you were to have an interest at Fort 
Lincolu ?-A. Not to IllY knowledge. 

Q. You never spoke to him about it ?-A. No, sir. 
Q. What service did you ever render, if any, to Leighton or your ofher partners in these 

operations, other than securing their appointments, coming here to Washington to look after 
them l-A. I don't know that I rendered any very important service but that. 

Q. Did you ever give any personal supervision to the business ?-A. Not to the business; 
it was always the intention that I should, but circumstances occurred in the office that kept 
me from going at the time, and so I have never been the1e. I attended to all their corre­
spondence. 

Q. Did you ever purehase any goods for them ~-A. No, sir. 
Q. ])id you evflr advance any money for them ?-A. No, sir; there was not a large amount 

of money used out there-principi:Lily a credit business. 
Q. Yon say you have done a good deal of correspondence for them; did you ever cor­

respond with the Secretary of War ~-A. Yes, sir; I have written a good many letters. 
Q. D1d you ever, in any of those letters, intimate that you were interested in their busi-

ness at all '1-A. No, sir. 
Q. What diu you sign yourself, ju,:t J.l\f. Hedrick ~-A. J . l\f. Hedrick. 
Q. You never indicated to him in any way that you were a partner ?-A. No, sir. 
Q. Are tbr.re any other parties in this world for whom you took such a lively interest in 

any other matters with the Secretary of War 1-A. I think not. 
Q. Why was it that you never made an application for a post-tradership that was ever 

refused ?-A. I don't recollect absolutely about that. I might have made recommendi:Ltions 
that were not grantell. 

Q. But for those that you asked for, why was it that you were never refused by the Secre­
tary 1-A. I cannot give you an answer to that question. I suppose we were fortified by rccom 
mendations suffic1eut to justify them in making the changes, aml mi:Lking the appointments. 
I did not ask for any of those places without being well indorsed. 

Q. No other reason than that 1-A. None that I know of. 
Q. Had you no partner in your third iuterest arising from this concern at all ?-A. No, 

sir. 
Q. Did you never share that money that you received with any person, directly or indi­

rectly 1-A. No, sir. 
Q. Did you nP.ver share that money with any person for the use or benefit of any other 

pen;on at all f-A. No, sir. 
Q. Have yon ever had any business transactions with tl:e late Secretary of War V-A. 

Not any, of any consequence. 
Q. What business transactions hi:Lve you had with him ?-A. 0, I had in the service, our 

mess-account, &c.; that is about all the business transactions I bad with him. 
Q. Were there ever any money transactions between you and the late Secretary of War 1 

-A. None, except such as might have occurred while we were in the Army. 
Q. Was he ever in debt to you in any way ?-A. He may possibly have been for a small 

amount, while we were in the service together. 
Q. Has he ever been indebted to you since ~-A. I think not, sir. 
Q. Have you ever advaneed him money in any way for any purpose ?-A. No, sir. 
Q. What amount of indebtedness existed between you and the Secretary of War when 

you were in the service together 7-A. 0, it was uot of any consequence; J cannot recol­
lect much about it now. I might have been sometimes ahead, and sometimes behind in 
our mess·atcount-something of that kind. 

Q. Then you have had no other money transactions with the Secretary of \Var save those 
which existed between you as officers in the same regiment ?-A. Nothin()' that I ca.n call to 
mind now. · "' 

Q. Have .vou ever had any money transactions with any other pers.ms, fur the Secretary 
of \Var, on his account !-A. No, sir. 

Q. Have you ever been interested in any matter or thing in which he was beneficially iu­
terested directly or indirectly ?-A. No, sir. 

Q. \Vas there ever an unilerstandiug between you of any nature or kind whatever by 
which it was agreed that in the future he was to hi:Lve some interest arisi1w from transac-
tions in the pre:;ent f-A. Nut the slightest. "' 

Q. You mean to s•1y, then, that all these appointments, and that all your large interests re­
sulting therefrom, were given you and accrued to yvu from no o·her thau fnendly personal 
motives on the part of the Secretary of W i:Lr? -A. It is the sole consi lr.n tb::1 I know any­
thitlg ebont. 

H. Mis. 18:1-15 



226' SALE 01!' POST TRADERSHIPS. 

Q. If there was any other consideration, could any one else have known it save you?­
. 1 think not, sir. 
Q. Have you ever paid any indebtedness on account of the Secretary of ·war to any 

flne else ?-A. I think I paid some tax for him once at Omaha, or had Leighton do so; 
e paiJ me the mom.'y subsequently. It was a trifling amo·unt. Some one there bad a 

t:laim 11gainst one of l1is lots, bad bought a tax-title to it, and he wrote me to see about 
it. I don't recollect the precise amount; it was somewhere in the neighborhood of $100. 
I t1tink I paid that. 

Q. Did you never pay any other indebtedness for him, of any kind whatever ?-A. No, 
Rir; not that I recollect, unless it was some trifling amount, which would not be impressed 
en my mind now. 

Q. llaYe you ever settled any claims against him in any way ?-A. No. 
Q. By whom were JOlt appointed supervisor of internal reveune; Secretary Richardson?­

A. l think so. I was re-appointed, when they came to consolidate the supervisors, by Sec­
retary Bout,Yell. 

::1. 'Vas the Secretary of 'Var interested in his efforts to have you appointed supervisor f­
A. think I was supported earnestly by him, and by all the low a delrgation; no more 
~arnestly by him than by the balance of them and by some other people outside. 

Q. Did you ever have any conversation with the Secretary of War about the posts that 
~·ere established on the Yellowstoue in 1872 or Hli3 ?-A. I do not call to mind any con­
versation of that kinu. 

Q. Are you quite certain that you never had any?-A. No; I am not quite certain, 
bm I don't recollect any. 

Q. liad you ever any promise of those new posts-th.tt you or some person you were 
to name should be made post-trader ~-A. No, sir. 

Q. Have you ever been a contractor at any of the military posts, other than a partner 
()f Leig·hton ?-A. No, sir. 

Q. Never ?-A. Not, except that the firm sometimes have had a contract for wood or hay, 
()r something of that sort. 

Q. \Vere you ever interestt-'d in the profits on contraets at military posts ?-A. I don't 
hiuk there was ever auy profit in these little matters. If there was tlH'Y were poolell in as 

thP profits of the post. 
Q. But were you never interested with any other per~ons than Leighton, Tillotson, or 

some of those persons attached to the posts of which you speak ?-A. No, sir; I don't think 
l ev£'r vas. I dou't recollect any now. 

Q. lJo you kuow a man named J. T. W01kman, of Burlington, Iowa ?-A. I don't believe 
r do. 

Q. Do yon know a man named Roddie, at Ottumwa ?-A. Yes , sir. 
Q. Had you any transactions between Hoctdie and Workman in regard to any matter?­

A. Boddie was a clerk of mine a while, wbeu I was postmaster. 1 don't recollect \Vorkman. 
Q. Had Hoddie for you any transactions with Workman with reference to a post-trader­

ship ?-A. Not that I recollect of. I don't think be ever did. 
Q. \Vho is now the postmaster at Burlington ?-A. I don't know. 
Q. You say you don't know \Vorkman ~-A. I don't recollect the name. There was a 

route-agent of the name of \Vorkman, I believe, ou that route at one timf' .. 
Q. You were postmaster at Ottumwa ?-A. Yf-'s, sir. 
Q. And Roddie was your clerk ?-A. Yes, sir. 
Q. Do you know J olm J. Safely 1-A. Yes, sir. 
Q. \Vas he ever interested with you in any of these post-traderships 1-A. Not the 

slighte~t. 
Q. Have you ever bad any conver~ation with Orvil Grant about post-traderships ?-A. I 

JJever spol'e to Orvil fhant. l think, hut once, and tl1at was a meJe formal introduction, 
and I l1ave not seen him since. 

By Mr. DANFORD: 

Q. Who is Safely ?-A. Safely served a while on General Belknap's staff. He was major 
in the Thirteenth Iowa. He lived a while in my town, and was tie-inspector on the Bur­
lington and Missouri Railroad, and be was here a whilo as clerk in tile Quartermaster's 
Dr-partment. Since then he bas been railroading. 

Q. Wl1at reg·iment were you of?-!.. I succeeded General Belknap as the colonel of the 
Fifteenth Iowa. I went out as a lieutenant in the Fifteenth Iowa, and General Belknap as 
a major. 

Q. How long were yon in the service f-A. I was in the service untilabont a year after 
the close of the war. I was disabled and shot through the hips. I went in in July, l!:l6l, 
and staid in the service until 18f'i6. 

Q. You went in as lieutenant ?-A. Yes, sir; and I came out colonel of a regiment and 
brevet brigadier-general. 

Q. Were you wounded in General Belknap's old regiment ~-A. Yes; I was wounded at 
Atlanta the day McPherson was killed. 

Q. What were your relations with General Belknap from that time on, until he was ap· 
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pointed Secretary of "\Var, as to friendship ?-A. Very friendly. I was in politics, and edit­
ing a newspaper, the Daily and Weekly Ottumwa Courier. 

Q. When General Belknap was appointed Secretary nf \Var, you, it sePms, received au 
appointment for yourself at Fort Concho shortly after his appointment as Secretary of 
\Var ?-A. It wa~ more than a year afterward. 

Q. And at the same time there was an appointment received by some other party-one of 
the Leightous, was it ?-A. A. C. Leighton. 

Q. What was his post 1-A. Griffin. 
Q. He went down in the interest of his own post and y ours also, with a power of attor­

ney from you ?-A. Yes, sir; he ran my b1!siness. 
Q. And he made an arrangement there by which Mr. James Trainor continncd in the 

post ?-A. I would like to explain the reason for that: When Leighton got there)te 
fuu11d that he had a large stock of goods , and it was a very undesirable post, and he madfl 
a temporary arrangement with Trainor to divide the profits with him, subject to my approval, 
and that arrangement ran for five or six month:;, when I resigned, and recommended_1lr. 
Trainor's re-appointment. 

Q. And in that five or six months Trainor paid you whatever you received ?-A. Yes, 
sir; paid it to Leighton. 

Q. It is your recollection that it was about $2,000 ?-A. That is my rPcollection and 
Leighton's too. I would uot pretend to say that it might not have been $2,f>O J. 

Q. Mr. L eighton gave up his post there also ?-A. Yes, sir; both of them. 
Q. You came then after that and got three other posts V-A. We got two other posts. 

~redid not get the other one until recently. We got Fetterman and Buford. 
Q. Yourself, Leighton, and who else were interested in these posts ?-A. Mr. Tillotson. 
Q. Was Leighton a man of means ~-A. Not much; he bad lived in my town all his 

life, and be had been a pus t-trauer ; be bad gone out with one of our regiments and he bad a 
good deal of experience and had first-rate credit at Omaha, and most of what money was 
neeessary he Lorrowed. 

Q. Well, the arrangement was that he was to advance the capital, either by getting 
creuit for the goods or borrowing money, and you were to have a one-third interest ?-A. The 
stores were to pay all the expenses of the interests and all the hired help, and everything. 

Q. These stores were to bear their ow11 expenses in every rega.rd as to running them, ancl 
the interest upon money borrowed or stock purchased ?-A. Yes, sir. 

Q. Aud after that was paid you were each to receive one third of the profits T-A. Yes, 
sir. 

Q. Now, in relation to what remains at those three posts; if you should come to divide 
up, what would you get-one-third of what is there now, or one-third of the profits after 
paying all the expenses and inJebtedness of the post ?-A. One-third of the net profits 
after the business was wound up. 

Q. Then whatever each party had advanced would be taken out first ?- A. Yes, sir. 
Q. What arrangement bad you made with Leighton in relation to running these two 

posts in Texas ~-A. The arrangement was that he was to go down there; be hired a clerk 
and took him down; and he was to buy the two posts out if he could make an arrange­
ment to that eft'ect, and as soon as possible I was to go down there, and we were to run 
them together and divide the profits; but he found large stocks and everything unfavora­
ble, and he made this temporary arrangement. 

Q . What other posts did you have an arrangement with besides the two in Texas and 
these other three ~-A. None except that temporary arrangement at Camp Supply. 

Q. \Vith wholll was that arrangPment made ?-A. vVith Mr. Rt>Jnolds. 
Q. He paid you in all about $2,000, according to your recollection ?-A. Between $2,000 

and $3,000. 
Q. And you l1ad expended in going there and looking after it some considerable amount 

of money f~A. Yes, sir; a considerable sum of money. 
Q Did you have an,y communication from Reynolds in relation to that business ?-A. 

I had one communication from him. 
Q. When was it ?-A. In December, 1870. I submitted that to the Committee on the 

.Judiciary, and they kept it. I have a copy of it. 
Q . . Those, then, are the six different posts that youfhave been interested in as a trader?­

A. Yes ; these three were only for a short time; the last was for a short time, not over a 
year and a half. 

Q. That was the one that Seip had charge off-A .. Yes; and I have never received a 
cent from him. 

Q. In all these different arrangements that yon made for your own advantage in this way, 
what did you say to the ~ecretary of War to induce him to give you these posts ?- A. I 
urged the appointment of these people as my fi.·iends, and as Iowa people who were cer­
tainiy entitled to a share of that patronage. 

Q. Was there auy other inducement held out to the Secretary ?-A. Not the slightest. 
Q. Any moneyed consideration made, or promise to him from you ?-A. No, not the 

sJi!!:'htPRt. 
Q. I believe you have answered fully that you 'lon't lo!OW whether be lwows or your it .. 
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terest in these posts or not ?-A. I knew that he knew I was iotere.,teu in th;s one that 
bad in my own name, anu that I was prepared to go there. 

Q. Also the one that yon had applied for in the uame of your brother 7-A. Yes, sir; he 
knew that. The subsequent arrangements he knew nothi11g about; at least not from me. 

By the CHAIRMAN : 
Q. I see that Daniel C. Latimer was appointed to Camp Supply October 20, 1870. and 

removed November 17, H370. Why was 1t that that man held that appointment for 
only twenty-eight days ~-A. Th~ commission was not delivered to him. He was recom­
meuded to me as a proper person to go into partnership with. 

Q. And as such yon recommended him to the Secretary of \Var ?-A. Yes, sir; as such 
I recommended him to the Secretary of \Var, but subsequently I found that I was mistal\en 
in that recommendation and I withdrew it, and Reynolds was appointed. 

Q. You went to the Secretary and told him that this man Latimer was not the person you 
thought he was, and that he hadn't the amount of capital to run it. and you asked the Sec­
retary of War to revoke his appointment and to appoint Reynolds r-A. I think that is the 
substance of it. 'l'he appointment was to be in his name. 

Q. Yes; but it was to be for yonr benefh and your brother and brother-in-law, and yon 
told the Secretary that you had discovered that be hadn't capital enough. Now, you told 
him, I believe, that Latimer was not the ma.u that you wanted to be in partner::.bip with 
down there, d1d you not ?-A. I thi11k it is likely. 

Q. Upon your mere assertion he turned Latimer out and appointed Reynolds ?-A. Rey­
nolds was the trader there, and he was simply re-appointed. 

Q. Mr. Latimer was the olct tratler there ?-A. No; Reynolds was. 
Q. Latilller was appointed first, as here recorded, and November 17, 1870, he was turned 

out ·t-A. He never took charge of the office at all. 
Q. Then you and Reynolds and your brother anJ brother-in-law were to be partners; what 

did Reynold:; agree should be the value of your interest there a year ?-A. He agreed to 
stipulate that it should be worth $5,500 a year profits; tbat he would give us that as our 
share ; that he wonld guarantee us a partner.;hip-interest amounting to that. 

Q. It was because he made that guarantee that you did not think Latimer was ~ good 
man ?-A. No, sir. La,imer subsequ0utly died; aHd I was told, about the time the appoint­
ment was made, that he was uot the right kiud of p•'r~on to be in with as partner. 

Q. What amouut of money did you get out of Camp 8upply ?-A. I haYe stated already 
abont 8~,500. 

Q. Reynolds was appointed in November, 18i0, and on the 7th of December, three weeks 
afterward, you drew on him for $;)00, did you not ?-.A_. Very likely. 

Q. \Vas that on account of the profits that were to be paid you ?-A. That was on account 
of tlle profits, and to p:ty my expem;es to come here to see about matters connected with 
the pvst; about efforts being made to remove him, and so on. 

WASIHNGTON, April13, 1876. 
R.H.PII ~fEEKER sworn and examined. 

By the CHAIRMAN : 
Q•testinn. If at any time General CnstN loaned yon any money, or drew a draft on .James 

G,mlon Bennett for your benefit and gave you the proceeds, please say so.-Answer. He did, 
on several occasions. I went up there la:>t spring and staid until October, nearly six 
months. 

Q. \Y ere you in the habit of g·etting money throngh General Cmter ~-A. Yes, sir; I had 
orders from the office to draw upon any officer or quartermaster, or anybody that had money, 
to cash my drafts . 

Q. \Vas that a general order, or was it addressed to any particular officer or quartermas­
ter r-A. W. ll, they said I would have no trouble at Fort Li.ncoln in getting my paper 
cashed; that I could call on the quartermaster or on General Custer, and there would be no 
trouble about it ; but I afterward found a good deal of trouble, as the whole of the rings up 
there combined against me and used every effort to keep me from getting any money, and 
if it had not been for General Cu-.ter I wouid not have got any. 

Q. Did you get any from General Custer '-A. I did, on several occasions. 
Q. Do you recollect of receiving money on one of these drafts of General Custer's from 

Mr. SPip 'I-A. Yes, sir. 
Q. Do you recollect the amount ?-A. No; but I could tell if I had an opportunity to re­

fer to my memoranda. 
Q. Was i.t between one hundred and two hundreu dollars?-A. There were different pay­

meuts, som.e $50 and some $100. 
Q. The money did not go to General Custer ?-A. 0, no; no money went to him, 
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Q. It was money for yourself as correspondent of the New York Herald 1-A. It was like 
this, if I may be allowed to state: I would go to General Cnster and tell him I could not 
get my drafts cashed in Bismarck; it was a bani place to get any money at that time. The 
agent of the leading steamboat line, which has all the contracts for transporting supplies for 
the Government, (the great Coulson line, I think it was,) spent two days there trying to 
raise $~.000, and uParly cleaned out the town, and I had to go to the general in order to 
get some money. General Custer told me to draw a draft and he thought he could get it 
cashed, anrl he sent one of his attendants out to get the money. I remember that on one 
occasion Mr. Seip did not have money enough to cash the draft, and afterward one of the 
elerks told me that he had taken the money out of his own private pocket ; that they were 
hard up at the time; and I understood that Mr. Leighton and General Bellmap~were draw· 
ing on i\Ir. s.·ip so heavily that he had not any money. 

Q. \Vas that the reason they gave for not being able to cash your draft 1-A. That was 
the reason tall{ed about around the fort. There are not many people up there, and every­
body knows pretty much all that is going on. 

Q. Then you say that on sever<tl occasions General Custer obliged you by drawing his 
draft on James Gordon Bennett and having it cashed for yotd-A. Yes, sir; but I w•mld 
state this: that once I went to him to get him to indorse some paper for me, not bankable 
paper, but other paper, and he said he would be very glad to do it, but he was an 
officer in the Army and he had to conform strictly to rules, or something like that; he 
said it was perfectly proper and legitimate for him to indorse a draft; but I had got out of 
money and found that I could get some by giviug a note, and I wttuted him to indorse the 
note, but he would not do it; he took what I afterward remarked to a gent1emau in Bis­
marck was a very high-toneJ position. I suppose that, eonsidering the situatiou he was in, 
he wanted to do the thing on the square, but it was rather rough on me. 

By Mr. DANFORD: 

Q. It looked as though he doubteii your responsibility ?-A. No, str; but it looked to 
me as though he was afraiu that some of tbo,;e papers might be brought to \Vashingtou 
and used againt"Jt him here at some time. 

By the CHAIR:VIAN: 

Q. He never drew any drafrs for you saYe for your own personal expenses out there ~-A. 
No, sir; nothing except what was connected with my business relations with my paper. 

By Mr. DANFORD: 

Q. You say that the town of Bismarck was pretty well drained of money by drnfts from 
General B ,umap and others ?-A. I did not say ti·om General Belknap. I said that this post­
trader over at Fort Lincoln was hard up at one time, and Mr. Seip kindly sent 
what money he bad (which I think was about $50) and another draft for the balance, 
and I said also that the agent of the Coulson line, (I think it was,) having been at 
Bismarck a few days before, bad been compelled to spend two days in the town to raise 
$:l,OOO, and that, owing to that fact, the town was pretty well drained of money. He 
said that the post-trader at Fort Lincoln was hard up for money, and that the common 
report among the people was that Mr. Leighton had been drawing on it very heavily, 
and it was spoken of there that Leighton drew for the Belknap crowd; that was the com­
mon talk. 

Mr. s~:IP. Did you ever make personal application to me for money 1 
The WITNESS. No, sir. 

By Mr. DANFORD : 

Q. Do you mean to give the impression to this committee that General Belknap was 
drawing from the post-trader there, or that anybody was drawing for his benefit; if so, have 
you any fact that leads you to make that statement ?-A. All tbe kind of facts I have to 
base my assertion on are of this character: If I were passing through Minnesota, and 
the people were to say it was dry "'·eather, I should think it was dry weather; and the 
general opinion among the people out there was that the Indian traders had to pay large 
sums to Orvil Grant, and that the post-traders had to pay large sums to General Bel­
knap and others in ·washington; and when General Belknap came down through there it 
was called a black-mailing tour ou his part. That was the common talk among the people 
there; it was not confined to one or two people by any means. 

Q. Bnt you have uo fact that you can give this colllmittee to lead us to a knowledge of 
the truth in these matters ?-A. There is only one thing that gave me any definite belief in 
regard to General Belknap's operations np there, and that was the fact that General Tt>rry 
Cttme over there and found out about this corn that was lying at Fort Lincoln, which was 
stamped as Indian grain, and. he said that General Custer had acted properly in refusing· to 
take it, and he seemed sonww hat anxious about the matter; and then when I found that 
General Belknap-who was above Gl'nen:\1 Terr§", and at the head of the War Department­
paid no attention to it when be arrived, bnt spent most of his time at Bismarck in talking to 
the post-traders or InrJia.u trallers, I th ught something was rotten. 
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Q. General Belknap's associations were not such as you thought the head of the Army 
should indulge in 1-A. It looked a little snspit:ious. 

Q. You were the correspondent of the Herald iu that country for some time ?-A. For 
about six months. 

Q. And you wrote quite a number of articles in relation to these matters ?-A. I did. 
Q. Those articles were based upon such information as yon obtained, such rumor as yon 

heard, and not upon facts within your own knowledge, I suppose ?-A. I did not consider 
that they were based on rumors; I considered them based on facts, bei.•.ause I traveled thou­
sands of miles and spent several months in investigating what I heard as rumors when I 
first went there, and I traced them down until I got them about as definite as anything can 
be in this world without seeing the transactions take place. There are affidavits to support 
&orne of my statements, which can be produced at any time. 

Q. You have been somewhat active in ·aiding this committre to get at th~ facts in regard 
to these post-traderships ?-A. Well, anything that I knew I have given to the committee. 

Q. Have all the facts in relation to the connection of the Secretary of War with those post­
traderships that you ascertained in the West been brought to the knowledge of this com­
mittee ?-A. I went out there to look into the Indian frauds principally, and these matters 
in regard to the War Department came in rather incidentally, and I have no particular 
knowledge of anything exceDt that grain transaction, which comes in close connection with 
the \Var Department. The faet is, it was almost impossible out there to tell which was 
which, because the Indian traders and the \Var Department people worked together to a 
great extent. • 

Q. That is, the same trader wonld be Indian agent and sutler too ?-A. \Yell, a man 
might be interested in both. Mr. Leighton had military posts and Indian posts, and where 
the things are interchangeable in that way, and all whacked up together, it is mighty bard 
to tell who gets away with tlte proceeds. 

Q. Did you ever apply to Mr. Seip for money ?-A. N"o, sir; I did not; and I will state 
to you the reason: I was sent ont there to investigate t!Jese traders, and inasmuch as I was 
a stranger, and Mr. Seip was in the post-trading business, and I did not know anything about 
him except that he was in that business which I was sent to investigate, I thought that I 
could not, with honor, get money of him and then afterward be obliged to expose him, am1 
I did not want to place myself under any obligations to anybody there except people that I 
believed I would not afterward be called upon to expose. 

Q. Did you ever go to Mr. Seip with a draft drawn by General Custer upon James Gor­
don Bennett and get him to cash it ?-A. I do not remember whether I went to him in per­
son or not, but I rather think I did not. Mr. Seip asked me several times why I did not 
come to him when I wanted entertainment; he said be would be glan to oblige me with any 
favors it was in his power to grant. and I gave him the same reason that I have stated to 
the committee, and we parted on friendly terms. • 

Q. Yon cannot say whether you ever went directly to 1\Ir. Seip with a draft of General 
Custer's '?-A. No, sir; but I know that those drafts went to him, because I saw the man 
start with them and saw him come baek, and I saw Mr. Seip's D':l.me on some of the drafts­
one draft, at least, where he was unable to make full payment in cash. 

Q. You have seen this '' Anacouda'' article in the Herald ?-A. Do you mean the one 
that I wrote ¥ 

Q. I mean the one of the ~1st of March.-A. Yes, sir; I read it with considerable amuse­
ment. I wrote the original "Anaco11da" article, the 0ne that that refers to. I have tried 
to find out who wrote this article, but so far I have been unsuccessful. 

Q. The Herald keeps its business secret, I believe 7-A. Yes, sir; we have our orders as 
to secrecy, not only with regard to the outside pub1ic, bnt in reference to each other. 

Q. So you are not supposed to know who the author of this article of the 31st of March 
is ?-A. There is one thing there that I recognize-I mean that "aggregation" advertiEe­
ment-because I was there when a copy of it was handed to Generals Belknap and Forsyth. 
The man that gave it to General Belknap was crazy. The people thought that if be had 
not been it would have been an insult, but as the man was crazy they did not pay any at­
tention to it. General Forsyth also l1anded General Belknap a copy of it in a joking way. 

Q. Do yon know the Indian agent at Bismarck ?-A. There is no Indian agent there. 
Q. I mean Mr. Raymond ?-A. Mr. Raymond has a large store at Bismarck, and he has 

also a large trading-place at Fort Berthold, about nine miles above. 
• Q. Did you ever get any drafts cashed by him, or do any business through him ?-A. I 

will tell you how that was: One time when I was trying to get some money there, and be­
fore I knew that Mr. Raymond had anything to do with any post-tradership, right after I 
had been buying some goods of him, I went into his store one morning to get a draft cashed, 
and one of the clerks told me I would have to wait until tl e cashier came in-who was a Mr. 
Fairchild, the son of the president of Oberlin College. After Mr. Fairchild came in I told 
him what I wanted, and he questioned me very closely, and said that I would have to be 
identified. Inasmuch as I had a nom de plume under which I wrote, it was very difficult 
to idPntify myself; in fact, the more I identified myself the more suspicions I became. He 
asked me whom I could get to i(lentify mP, and I sH.id Mr. Watson, one of the leading mer­
chants there. He said that would do; and he wanted t) kuow some~hing about General 
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Custer, but I avoidell saying much about the general, and finally he agreed that if I got a. 
proper indorsement he would cash tbe draft, which, l think, was for about$150. I got th 
drafL and left it with him for one or two days, reqnesting him not to send it off; and about a.n 
hour after I got the money I went out an<l saw a United States commissioner. I found that 
Mr. Raymond was reported to be in this Indian-trading business, and was in with Agent 
Sperry, and I went back and requestec1 him not to send the draft off, as I would come round 
and take it up ; and I afterward got the money and went back and took up the draft, and 
thanked him for the courtesy with which be had treated me . That \Vas all I had to do witl 
~Ir. Raymond. 

Q. Did you evf\r Sf\e any telegrams from James Gordon B r> nnett to Geneml Custer, author­
izing the general to draw upon him for your benefit t-A. Yes, sir; I saw them on several 
occasions; once in my own lHtme aU<] once in another name. I drew once under another 
name than my own, for there were so many people after me there that I ha<l to cover up my 
iJentity all I could. 

Q. When yon left Bismarck, dill you employ any person there to represent the HPnt1d ?­
A. Before I left there I had information in regard to some very important matters in con­
nection with General Belknap's visit to that region, so important that I dared not telegraph. 
it to New York, and I got General Custer to telegraph or write for me, so as to throw people 
off the track ab•mt it ; and I employed a man, under orders from the office, to wurk up some 
matters there, and he has not finished reporting to me yet. 

Q. What do you mean by General Custer writing for you '-·-A I mean this: I got from 
very good authority this information, which was that the real object of General Belknap's 
visit to that country was to look after tbe trading-posts on the Upper .Missouri, and also to 
see about setting off a district called the Hoopa country, which lies up north of Fort Benton, 
on the Bl'itish border, and is represented on that map by that green spot there. In order to 
make what I have to say as clear as possible, I will state that that is a place where there has 
been 1~ great deal of smuggling of whisky and of other goods, so much of it that the Canadian 
government has kept a large force of mounted police th ere, who, in connection with our 
officers, have controlled the country: and the amon11t of money made there by smuggling, 
according to common report, is immense. What I undrrstood was that General Belknap 
intended, throngh some treaty or ~ome scheme that be could get fixed up in Wa~hington, to 
have that territory set apart as a kind of reservation, and to pnt all these wild Indians that 
they had so much trouble with on that reservation, and thus have exclusi\·e control of it as 
a kind of wa1: and Indian reservation, and establish trading-posts there for mem hers of this 
Leighton ring, so that they could run in whisky or anything else from Canada and have 
everything their own way. The foundation of the enterprisP, I understood, was this: that any 
white men not friendly to the ring, any outsiders found on the reservation, were tube" t&kelll 
care of" immediately. The scheme looked very plausible, and was so entirely in keeping 
with all that I had heard of these other matters that I told General Custer that I must at once 
get word to Mr. Connery and have a man sent up there, and I a~ked the general if he knew a 
m1tn that was fit for the job-a man who could talk the Indian langu»ge and the half-breed lan­
guage, and shoot straight, anJ get at the bottom ~f this thing. He referred me to two or 
three men, aud among these was one that I knew, a printer, who had been on the frontier & 

great many years and understood that country perfectly. I made an arrangement with him, 
through the office, to go up there; and then I had to go away to look aft<'f some matters itt. 
the British possessions, and I askeJ General Custer if be would assist me in the matter, and 
he very kindly told me he would, because he thought that the thing needed looking after~ 
He said that he was a Government officer, and it wa" his duty to see that the Goverunt.en.t 
was protected, whether the officers above him wPre in favor of it or not. I told him I was 
a~tonished at his boldness. I was further strengthened in my own opinion about this thing 
from information that I received about the visit of the Secretary of \-Var to that country, and 
the opinion has been further confirmed by what I have bearJ and seen since. This man that 
I employed made the trip up there. He was to watch a train of about two hundred wagons 
that left Bismarck, and I told him to go to Fort Benton an<l stop at thP- Indian agencies along, 
and to look out for the fraud~; while, iu the mean time, I would come back in this directiou 
ana go along by the Union Pacific ani! get up to Fort Benton, so as to brad off these men 
that we were watching thPrP. I told this man we would pH.y him what was right, and I gave 
him some money to start with. He has given me some iufor111atiou, and I expect more. 

(~. Is he still in yonr em!Jloy fur the Herald '?-A. I have uot discharged him yet, u.ud it 
is left for me to look aftrr. 

Q. You said that Gem•ral Cnster wn,s g·oing· to writ.~ for yon; what <lid you mean. by 
that 7-A. I meant thi11: I expccied therP would have to be some telegraphing about it, ~11d. 
everything that I telegraphed got out there in .3ismarck about as soon as I telegraphed it; 
and GenerH.I Custer bat! a special operator, and I thought if I <·ould get him to do my work 
it would SH.ve the thing from being exposed. The general said he would have no ohjecaon~ 
and l understood him to sav tlmt. he wonld wlite on to the office and tell them these f3.cts 
that I have spoken of, and as'k l-t" to the propriety of Hencling this mau ; because I had to 
leave on the early train to go np to Fort Garry. and I coulll not be there to attend to it. 
When I came back General Belkmtp came down the river, and this man wrote me that the 
news of his expedition up the river, wh1c•h Wtts really to work np the,;e frands, lH.d got out, 
and that these fellows had taken the alarm aml haJ stopped along the route, aud hac.l trans-
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ferred some of the In•lian supplies. It was one of those things that I conld not get at the 
bottom of, but I got enough of it, knowing the character of the men that were interested in 
it, to show me that there was a good deal in it. All that General Custer did in connection 
with this businPss was entirely of a personal character, such as indorsing my drafts; which, 
however, he did not do until he was satisfied that I wa-; sent out there from the office. 
He also gave me other aid, letters of introduction, and such things; and when he 
would give them to me he would generally say that he thought he was doing the 
right thing; that the Government, to his certain knowledge, was being defrauded; 
that he lmew something about these J ndian frauds, and that he thought they ought 
to be exposed. I told him I liked to hear him talk in that way, it was so different 
from the way many o. the other cfficers talked. I will state here that when I was 
on that trip I learned about this Fort Sill business, but I was under solemn obligations 
not to use the information. I had that Fort Sill business straight from the original source, 
and I had the data in connection with it, so that I was convinced that General Belknap was 
a kind of a second Tweed, and therefore I thought he was a man that would bear watch­
ing. I will also state that tl1e impression of General Bdlmap in that country was such 
that ·when he came down throngh there it was thought that the best thing I could do was to 
keep out of his way. So General Custer told me; and I thought that if a man like General 
Custer, so brave and with so good a record, would advise a newspaper correspondent to keep 
out of the way of the Secretary of \Var, he had a pretty good idea that the charges were, 
true, and that the Secretary might "lay for" me; but l saw the Seuetary when he came there, 
and it was the common talk that General Custer served him right. He paid him all the offi­
cial respect that his position required, but he did not do :mything mole than that. That 
was the common talk of everybody there, anJ. the majority of the best people said that as 
the Secretary of \Var was the great national chief, thPy were glad to ~ee there was one man 
who had the courage to treat him as he deserved; and having tbe~e Fort Sill frauds in my 
mind, and knowing what I did know, I thought I wouhl not be liable to be sued for libel 
if I stated t.he facts in my knowledge. 

Q. Have you now stated all that you know f-A. No, sir; I have not stated all I kuow. 

By the CHAIRMAN: 
Q. \Vhen you said that General Custer was to wr"te for you, did you mean anything 

more than that he agreed to write to Mr. Bennett, of the Herald, statlllg that tlu~re were 
importunt matters up there to be investigated, and that he bad better have this man you 
spoke of employed to go and look after them ?-A. Nothing else bnt that. 

Q. You did not mean to say that General Custer was to be the correspondent of the Her­
ald for you ?-A. 0, no; nothing of that kind. But when I come to thiuk of it, l believe 
there was a teleg·ram sent, and there was some correspondence in regartl to it-as to what the 
general knew about my information in connecriou with this trip of General Belknap's down 
the river. 

Q. But you do not mean to say that General Custer was to do your corresponding with 
the Herald for you f-A. No, sir; not at all. 

Cl 1 id he do any of it for yon ?-A. No, sir; he never did a line of it: although it 
was said out there that he did, and I have heard the same statements ~>ince; but it was ab­
solutely false, so far as I know. There were other men out there who wrote letters to the 
Herald, and I tried to find ont who they were, but I could not succeed; but among them 
was tLe man whom I employed. 

By Mr. DANFORD : 
Q. Who gave you these facts that led you to believe that the Secretary of War was going 

to manage to have that green spot on the map transformed into the Indian reservation, and 
establis)l post-traderships, and go into whisky-smugglinf! ?-A. Well, sir, that came from 
a man that had lived in that country a good many years, and was a pioneer there. 

Q. 'Vhat was his name ?-A. I do not feel authorized to give his name unless I get in­
structions from the office. 

Q. Is he still up in that country ?-A.. I do not know where he is, people move round 
there so much; but my impression is that he bas gone to the ·Black Hills. 

Q. Where did he live at the time you got this information from him V-A. He was around 
Bismarck part of the time, and part of the time he was at places below ; and then this 
thing came up, and he said there was the biggest thing on band-a thing that would ena­
ble him to pay off his d~bts and clear off his mortgages. He was let into the secret, and he 
said it was so big that he Jared not tell much about it, and it was so large tbat he did not 
know the whole of it. 

Q. He was ~roing into it ~-A. Yes, sir; he was to have sorr:e of it. 
Q. Was he to be the chief of that grPen spot ?-A. No; thPy were to be the gre~~ot meilia­

tors bf tween the Secretary of War and the little traders ; and I saw a letter in the State De­
partment the other day that con!irmed everything I have heard or said about the tt ansac­
tions pf the Leightons-that they were G('neral Btlknap's agents there. 

Q. 'Vbat is that green spot-a rPservation ?-A. It is a reservation. 
Q. Under what DPpartmeut ?-A. That is what I sent a man up tbere to find ont. 
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Q. Whal Department controls it ?-A. I have not loohd at that map c1osely, but that 
country. north of Fort Benton, is called the Hoopa country. 

Q. \Yhat has the \Var Department to rlo with those resPrvations ?-A. I understood that 
Secretary Delano and General Belknap and Commissioner Smith, I thiuk, were going to 
have one grand "divvy" and a pool. 

Q. On that green spot; and yon believed that ?-A. They had so much secrecy about it, 
I was forced to believe it. 

Q. That was the rPason that you believed it-became it was kept so R<\Cret ?-A. One rea­
son~ hy I believed there was something in it waR this: They said, "\Vhy, the idea of the 
Secretary of \Var soiliug Ins Army blue by going into such petty transactions as that!" I 
said nothing, but I immediately reealled the Fort Si l transaction, and I thought the man 
who was swindling the soldiers on coal-oil, and such things as tbat, would not be above 
anything. 

Q. You thoug-ht be would not be above smuggling whisky or any kind of goods ?-A. 
Tbev would smug-gle these thiugs iu and sell thew to the Indians, and have no outside men 
on the reservation. 

Q. Then your idea is that there was to be a grand combination between the Secretary of 
the Tnterior and the Secretary of \Var, aud tbat the two Departments were to be combined 
in running that green spot ?-A. Not the D~partments, but the men at the head of the De­
partments-to run it for their own private benefit. 

Q. And there was to be a "divvy" between tbe Secretary of War and the Secretary of the 
Interior ~-A. Yes sir; between them and the men who did the work; and thPre was only 
one thing that stopped it-my sending that man up there, and General Hazen and General 
Custer watching it. 

Q. Did you ever write any articles to the Herald about tbis green spot ?-A. No, l'ir; I 
wanted to work up the thing completely before I gave out my information, but while I was 
going up to Canada they got track of it. 

Q. And they gave it up V-A. No, sir; they changed it into smaller specnlations, Indian 
agencies. 

Q. ls that big speculation going on now? -A. No, sir. 
Q. Will you ~ive us the name of the man who inforn.ed you about that scheme ?-A. He 

is a kind of a--
Q. I do not care what kind of a man he is; tell us his name.-A. I do uot like to tell his 

name unless I have authority to Jo it. 
Q. We will not send for him; you neec1 not be afraid.-A. Well, if you do not send for 

him it does not matter whether I give you his name. 
Q. I should like to kuow his name.-A. I would rather keep Lis name and work on it. 

I may get something out of it yet. 
Q. Now, why do you object to giving that name ?-A. For the simple reason that when I 

was employed by the Herald t.:> ~o up thrre, Mr. Bennett asked me if I understooLl my in­
structions. aud I said, "Yf\s; to get the news down quickly." Said he, ''Is th~tt all"!" 
Said I, "Yes." Said he, ''lt is not; it is to keep your secrets to yourself, and not give 
anything away." 

Q. You say you l1ad information when you were at Bismarck of a grand francl, involving 
the heads of the War Department and the Ilitelior Deptutrnent ?-A. Yes, sir; Belkmt}J. 
Delano, and Commissioner Smith. 

Q,. You say you know of tbat, that Romehody gave you information that such a thing was 
on foot ?-A. 1 stty that I ha<'l information that Jed me to believe it, and I luokeu tbe thiug 
up. 

Q. And also iuformation that led yon to believe that the Secretary of War was out there 
in the inte1est of that granu combination '?-A. Yes: and I still thiuk so. 

Q. Now, I think the committee have a right to know the name of your informant.-A. 
Well, ifl\1r.Nordboft'or Mr. Fitzpatrick will give me permission to tell, I would just as soon 
do it as not. I know my duty to the committee is great, but the committee does not give 
me a situation, 

Q. Are you subordinate to 1\Ir. Nordhoff and .Mr. Fitzpatrick ~-A. They Lave the power 
to discharge me if I do not do my duty. 

Q. I do not think they will discharge you if you give us that name.-A. 'Vell, if they 
will give me a writtPn authority-but, I suppose they will have to refer it. to Mr. Bennett, 
because I sPe that Mr. Uonnery could not answer questions here without referring to Mr. 
Bennett. I am only an ordinary reporter, and 1 woulll not want to betmy the secrets of 
the office any more than if I was employed by any gentleman here. If I had this thing 
broug'ht to a head, as the Fort Sill matter has been, 1 should be williug to give names, so as 
to couvkt these partif'H. 

Q. You were out tht>re and saw the Secretary ?-A. Yes, sir; I Raw him, and I saw the 
condurtor hold his train\\ bile he fiuished his talk with a post-trader. That was tbe last 
!hin~r he did, anu I thought it was a fit commentary on the whole thing, awl I so re111arkeu 
m oue of my letters. 

Q. Who was the po,;t-tracler ?-A. I should rather say he was an Indian tradu, but they 
call him both-.T. W.lhymond. 
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Q. Do yon know where he is from ?-A. I think he is from the East somewhere. He is 
a graduate of Oberlin. He is a smart man, and he has managed to make a good deal of 
money out there. 

Q. He is in town now 1-A. I think he is at the National Hotel. I can give the commit­
tee the name of the man who found some boxes in his store with the Indian brand on them, 
and the next clay he came back and found a big pile of shavings on thC~ floor auu the boxes 
were g0ne, and he picked up the shavings and put the edges together and reau the Indian 
brand on them. 

Q. You are willing to give the name of that witness, bnt you won't give the name of the 
man who told you of this gigantic scheme of fraud ?-A. Because, you see, I worked up the 
little thing to a head, but the big thing is not worked up to a head yet. 

Q. You do not want to give ont your information, then, until you finish it up. You want 
tbe Herald to have the glory of finishing the matter ?-A. Well, they pay me for my work. 

WASIIL' GTOX, April1:3, 1876. 
RDBERT C. SEIP recalled and further examined. 

By Mr. DANFORD: 

Qnestion. You have already stated to the committee that you live at Bismarck-Answer. 
Yes, sir; Fort Lincoln, or Bismarck. 

Q. Have you ever seen this article 1 [An article published in the New York Herald of 
:March :31, It376, headed, "Belknap's Anaconda." J-A. I have read it. I have not exam· 
i11ed it carefully. 

Q. Do you know who is the author of that article ?-A. I do not know positively. I 
only know what has been told me on the subject. 

Q. What facts do you know in relation to the autborsl•ip of thftt article ?-A. Nothing fnr­
ther than that Colonel Wilson told me that the subject· watter of part of it was given by 
him, in writing, to a certain party who made copies of it, and he had every reason to be­
lieve that, as this was the only party to whom the letter was submitted, he was the author 
of the article. 

Q. Where is Colonel Wlls::m now?-\.. H~ ha~ returned homC'. 
~- W bo was that party referred to ?-A. Colonel Wilson told me it was General Custer. 
Q. Have you any other fact iu your possession that you can give to the committee, as to 

whether General Custer is the Bismarck correspondent of the New York Herald 1-A. No, 
sir; I could not say positively. There was a telegram in the Herald, March JG, I think, in 
which an expression occurs which I have made use of to General Custer, and, so far as I 
recollect, only to him, at Bismarck. 

Q. Is there any other facd-A. Not particularly in reference to this subject. 
Q. Well, is there any other fact that you can give the committee with reference to his con· 

nection with the Herald ~-A. No, sir; not as I know of. I do not know what you mean 
by that. 

Q. Have yon ever cashed a draft made hy General Custer upon the Herald, or upon James 
Gordon Hennett ?-A. I did some time since, which draft I afterward passed over to Leigh­
ton. 

Q. What was the amount of that draft ?-A. I could not tell you, sir. 
Q. About bow much did it amount to ?-A. I could not tell you that. I really thought 

nothing of it at t.be time or since. I made no minute or memorandum of it except what we 
have at the store. 

Q. Did it amount to as much as $100 ?-A. My impression is that it did. 
Q. To as much as $:200 1-A. I would not like to state any figures in reference to it. I 

only know the fact, and that was only recalled to my mind the day before yesterday. when 
Mr. Leighton asl>ed me the questions, "Didn't you, in turning over some money to me, turn 
over a draft by General Custer, drawn on the New York Herald or James Gordon Bennett 1" 
I told him then that I did recollect it. 

Q. About what time was that ?-A. I could not say that positively. 
Q. \Vas it within the last year f-A. I think it was. 
Q. \Yitbin the last six months ?-A. I am positive it was within the last year; not 

within the last six months; prior to that. 

By the CHAIRl\lA~: 
Q. When did you and ~fr. ·wilson have this conversation about this article in the New 

York Herald ?-A. Some few days ago. My attention was called to the article by a fnend, • 
and I asked Colonel Wilson if be had seen it. He said yes ; that be had sent out and paid 
50 cents to get a copy of the paper. Then I asked who could have written that, and he re­
marked this way," Why, General Custer." I said," What makes yon think so?" "·well," 
said be, "I gave him those letters and be made a copy of them;" and be particularly a!Juded 
to that part called the "programme ; " he spoke of having given the general a copy of that. 
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Q. How long ago is it since Mr. Wileon left town r-A. I think he left on Monday even­
ing. 

Q. He told you his reason for beiieving so was that be had given cPrtain pnpers to Gen­
eral Custer which were used in this article t-A. That is it, sir. I know nothing of it my­
self. 

Q. Do you lmow of any correspondent for the Xew York Herald living at Bismarck f-A. 
I do not. 

Q. Have you ever cashed any draft for any New Y01k correspondent there ?-A. No, sir. 
Q. How was th1s draft of General Custer's drawn; to whose order 1-A. I think it was to 

his own order. 
Q. You paid him the money on the draft ?-A. No; somebody presented the draft to me, 

and, recognizing the general's signature, I did not question anything about the draft. 
Q. Did you pay this money to the general himself?-A. No, sir. 
Q. This draft was a draft drawn upon James Gordon Bennett, of the New York Herald, 

in favor of General Custer ~-A . I think, from my recollection, that it read, "Pay to the 
order of self," (or it may have used his name,) "so much money." 

Q. Then it must have come to you indorsed on _the back by General Custer?-A. Yes, 
sir. 

Q. And it was presented to you by some other person ?-A. Ye'l, sir. 
Q. 'Who was t'mt other p~rson ?-A. I could not tell you, now; we have so many drafts. 
Q. \Vas it a stranger to you who held the draft and presented it 1-A. No, sir; it could 

not have been a stranger . 
Q. This was during the past summer, I unuerEtand you, about six months ago ?-A. No, 

sir ; I think it was earlier than that. 
Q. Well, it mA.y have been during this last summer. 

By 1\fr, DANFORD: 

Q. \Vhat letters or passages were pointe<1 out by Mr. 'Wilson to you as having been fur­
nished by him to General Custer, and no one else ?-A. I think this first letter of Campbell's, 
and I lmow, particularly, this matter c-alled the "programme" and this letter to the chair­
man of the Committee on Military Affairs. 

By the CIIAIR:\JAN: 

Q. ·was this "programme" a hand-bill ?-A. That was a hand-bill printed in Bismarck, 
and circulated at the time of the visit of the Secretary of War. 

Q. Have you ever seen it before 7-A. Yes, sir. 
Q. Might not anybody else have seen this hand-bill as well as Mr. Wilson ?-A. Very 

probably. 
Q. It was a common thing out there ?-A. Yes, sir; I am merely saying what the con­

versation with him was on the subject. 
Q. Anybody could have bad this hand-bill ?-A. 0, yes; it was generally circulated. 
Q. The only other letter that seemed to belong to :Mr. Wilson, personally, was a letter 

from Cheyenne, was it not ?-A. There is another letter there addressed to the chairman of 
the Committee on Military Affairs. 
t 

The witness put in evidence the following: 

FRIDAY, 1875. 
Mr. SEIP: Can you let me have the money on the inclosed draft on l\1r. James Gordon 

Bennett? If so, please return by bearer. 
And oblige, 

G. H. CUSTER. 

I hereby certify that the foregoing is a true copy of the original in the possession of Mr. 
R. C. Seip. 

Il?.WIN B. LINTON, 
Clerk Committee Expenditures in War Department. 

\Y.\S HI:XGTO~, April }:~, 1876. 

WILLrA~r HARMON sworn and examined. 

By the CHAIRMAN : 

Question. Where do you reside ?-Answer. In ~Iinneapolis, Minnesota. 
Q. Were you ever engaged in any of these trading·posts i~; Dakota Territory ?-A. I was 

an Army trader at Fort Rice at one time. 
Q. The record shows that yon were post-trader at Fort Rire from May 14, 1873, until 

July 3, 1H74, anfl that James P. Pitts was your sucressor ?-A. Yes, sir; that is correct. 
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Q. By whom were you appointed post-trailer at Fort Rice ?--.A.. By Mr. Belknap. 
Q. On whose recommenchtion q-A. Mr. Peck's, of Dllrfee & Peck. 
(~. \Vere you their agent at that place ?-A. I was not ; I was their agent at another 

place. I was appointed traJer at that place, but I did not own the whole of it. Durfee & 
Peck were intertsted with me. They had owned the post previou;;;ly, and I bought in. 

Q They had held it from June, ltl70, to October 1 87~ ?-A. Up to tJ.e date that I was ap­
pointed f 

Q. No, sir; Henry Miller came in. -A. Yes, sir; but they held an interest, I presume. 
Q. \Vho removed you? -A. I gut an otl-icial docnmeut from the Secretary of 'rV <:H cancel­

ing my license: 
Q. What canseJ your removal ?-A. I am not able to say. It was a great snrprise to me 

as well as to every Army officer at the post. Before I received the docnmeut, I heard that I 
was to be removed, and my delegation here, General A '!erill and others, called at the War 
Office, and there were no charges against me, but I bad to go. 

Q. Do you know by what influence you were removed f-A. It was between General 
Grant and :\Ir. Belknap; there was a contradit:tion between the two about it. 

Q. Whom does James P. Pitts, your successor, reprt>sent ?-A. Hts license is drawn dif­
ferently from mine ; it is signed •' by direction of the President of the U uite1 States. \V. W. 
Belknap, Secretary of War." 

Q. Is he in partnership Orvil Grant ~-A. I don't think he is. 
Q. Is he in partnership with Bounafon and Casselberry, or any of those people ?-A. No, 

sir; be is in partnership with a man named Smith, of Cincinnati. 
Q. WbaL were the alleged causes of your removal f-A. There never·wa.; an alleged cause 

that I have heard of. 
Q. \Vhrtt was the value of that post ~-A. \Yell managed, it was worth about $3,000 to 

$10,000 a year ; it is not worth that now, because the command ha~ been reduced. 
Q. I wish you would state to the committee if you know of anythiug wrong about your 

removal.-A. My information is unofficial, and indirect, too. General Averill was a mem­
ber of Congress at the time, representing the district I was from, and my brother happened 
to be on a little visit, and as soon as he heard it he commenced to fly around to see what was 
the trouble, and Mr. Averill said that he called upon the Secretary of War, and the Secre­
tary said it was an order from the White House. He called at the \Vhite House, and the 
White House said he had nothing to do with these appointments; that they all belonged to the 
Secretary of War-did not know me, and had nothing to do with it. The remark reported 
to me was that Mr. Averill said there was a damned lie somewhere; that was all I ever got. 
General Averill did not make that remark to me. I have had no conversation at all with 
him on the subject. 

Q. Then you do not know why you were removed ?-A. No, sir; I do not. 
Q. \\There was Mr. Pitts from ?-A. From Cincinnati, formerly. 
Q. Had you ever been iu that country, too 1-A.. No, sir. 
Q. Had Mr. Smith ?-A. No, sir. 
(~. Did you sell yonr goods out to them ?-A. Yes, sir. 
Q. \Vhat terms did you make with them-were they satisfactory to yoursclf1-A. Well, 

at that post they were satisfactory. I ran the place, furnished the capital until May of the 
next year under Pitts's name, _because I could not get satisfactory terms at that time, and 
then sold out satisfactorily. 

Q. Do you know anything of the manner in which Mr. Pitts got his appointment? Was 
by any corrupt means that he got it ?-A. I do not know. 
Q. Have you heard him say anything about it ?-A. He never said anything to me 

about it, 
Q. Has he ever alleged that he paid any one for it ?-A. Not to me. 
Q. Have you beard that he did to others 7-A. Yes, si:; I have heard that he got it-I 

think he told me at one time that General Garfield wa'i a friend of his, and also Mr. Tomlin­
son, of Kentucky, a brother-in-law of the late Secretary of War. 

Q. \Vbere else were yotl interested V-A. I was inter13sted in Indian trading a.t Standing 
Rock. 

Q. 'fhere were some troops there also ?-A. Not at that time. 
Q. To whom did you sell out there V-A. To Orvil Grant. 
Q. Under what circumstances ?--A. I met him at Saint Paul. I received a letter from 

John H. Charles during that summer of l t)74. Previous to that time, Durtee & Peck had 
the license in their name at Standing R1ck, and I received a letter from Mr. Charles, and 
one from Peck, by the same mail, saying, "We have sold out our interests at Standing 
Hock to John H. Charles, Sioux C1ty ;" and a letter from Mr. Charles the same mail, say­
ing, "I have bought out the interests of Durfee & Peck, and wish you t9 remain on the 
same terms that you were with the old house," and inclosing bond and blank license for me ­
to hand to the agent, and have it. signed, so as to make me Indian trader at that post. 
The agent sig-ned the license, and it was forwarded to the Department, and it came back 
approved. 'fbe bond accompanied it. Then, after this, I got information that 0. L. Grant 
and Ml'. Bonnafoa were going ou from Philadelphia to visit Mr. Charles at Sioux City­
that they were to be the traders on the river. I uotified Charles that if he could make 
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a sale, to include my interest, to sell cut all together. They cau1e to Sioux City, 
made a contract with John H. Charles for tne purchase of this Standing Rock store and 
buildings, in connection with all the other posts that he was interested in above. I was 
furnished a copy of the agreement, and stood ready to inventory the goods in compliance 
with that agreement. I soon learned that Bonnafon and Grant had gone on up tbe river 
from Bismarck, and I was holding that copy of the agreement all the while. l\Ir. Bonuafon 
came down and passed Fort Rice, where I was then residing, and I learned that he had gone 
on to Standing Rock that night. For fear there slwuld be any slip, I took a team and went 
overland over night, so as to be there, and when I got there I found that Mr. Bonnafon had not 
returned to take the inventory in compliance with that c:mtract. He said he had not found me, 
and he came around to my clerk and said, "If you want to take this inventory I will seud 
an Indian to P.ice to night and have Harmon down to-morrow ready to tal·e stock." 
Bonnafon said, "Never mind, you need not do that;" alld he left and went back. I was 
in a quandary; so I went to Saint Paul, and bought some goods. While there, I met 0. L. 
Grant at the Metropolitan, for the first time in my life. I was introduced by some person, I 
iion't remember who now, and he said, "I want to see you after a while," a11d he said to me, 
"If I can make a bargain with you for that. Standing l~ock house and goods, 1 will do so." 
Said be, ' 'I am buying goods here in Saint Paul now, and I will buy the goous at Stand­
ing Rock, of you if I can buy them on a fair deal." I replied that was all I watt ted, and 
I immediately telegraphed to Mr. Charles to know if there ''vould be any objections to my 
selling this stock of goods, as he had the largest interest in the concern. He said not, only 
to get good pay. I showed Grant the telegram. That was all right. Now, he said, "I want 
the goous on such and such terms. I must know inside of twenty-four hours. I will say 
furthermore, that your place is closed by an order from the Department. Mr. Charles's 
license is canceled and all the places are canceled, and I will give you twenty-four hours to 
close this transaction. We then entered into au agreement as to the price of the builJings 
and the time to be given, and tt1e paper to be taken for those goods. vVe went over there 
and inventoried the goods and building, took the papers, and a portion of the mom'y down 
as per agreement; and he left expressing himself perfectly satisfied with the whole trans­
action, but he afterward wrote back and denounced me in a fearful manner, saJillg that he 
found onr goods worthless, but when be examined them they were all right. · 

Q. Did t.hey close the sale with you ?-A. Yes, sir. 
Q. D1d they pay the notes ?-A. No, sir; they have paid all but one; tl te last note wa•' 

given for ten months from date, without interest; it carue due the 30th of Septenober last; 
it amounted to $4,6:38, and some odd cents. It is a note payable to the order of 0. L. Grant, 
signed by A. L. Bonnafou, indorsed by 0. L. Grant to me, for payment for those goods. 

Q. It remains unpaid '1-A. Yes, sir; they took everything-buildings and gooJs; they 
were perfectly satisfied at the time, and so expressed themselve:~ to the Army officers and the 
commandant at I!,ort Rice. 

Q. Did yon ever receive any letter from Orvil Grant upon any subject in connertion with 
this Standing-Ruck agency 1-A. Yes, sir; I received two. 

Q. Have you got them with you ~-A. No, sir; I hwe not. 
Q. Would you recollect either of those letters if I should read you a copy ? Is this a 

COlJY? 

"NEW YoRK, Nuvember 27, 1874. 
"DEAR Sm: I haYe just received telegram from Mr. H. S. Parl<in, saying Mrs. Galpin bad 

opened with a stock of goods at Standing Hock. T11is is contrary to all agreements, as you 
told me that if I bought your goods, Mrs. Galpin would not upen; that we would not have 
any competition. How is it? 

"With competition there is no money to any one. 
"ReHpectfully, yours, 

"I find one house here shipping Indian gooJs to you. 
"Capt. W~I. HARMON, 

''.Fu1't Uice, D. T." 

'' 0. L. GRANT. 

Q. Is that a copy of the letter ?-A. A true copy. 
Q. Did you ever make an agreement that she should leave ~-A. No, sir; I did not. How 

should I make an agreement when I had only twenty hours to take his paper? 
Q. Was there any agreement to remove Mrs. Galpin on the other side of the river '1-A. 

No, sir; she IS a full-blood Indian woman, and under the law bas a right to trade. 
Q. Was there any effort made by Orvil Grant to drive her ofH-A. There was, by some 

one; pretty severe efforts, too. The agent, Palmer, received an order from the Commis­
sioner of Indian Affairs, Mr. tlmith, to stop Mrs. Galpin from trading. He immediately 
wrote back to the Department, saying that Mrs. Galpin was an Indian woman, and, under 
the law, he eould not prevent her from trading with her people. He g·ot a telegram saying, 
I am directed by the Secretary of the Interior to inform you that you \Vill stop Mrs. Galpin 
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fro'TI trading, and send in your re~ignation. ~igned E. P. Smith, Commissioner of Indian 
Affairs. He was suparseded, and Mr. Burke was appointed in his place on the 2tlth of June. 
I was at that time in Omaha. 

Q. Did'be try to close Mrs. Galpin up ?-A. He did. 
Q. Who is Burke f-A. I think he is from Omaha. I never saw him before he came 

thPre. 
Q. Is he a relative of the Secretary of the Interior ~-A. Not that I am aware of. 
Q. Do yon know anything about his relations ?-A. I know nothing of him except as I 

have seen him there in the country since he arrived there. 
Q. Had he been a tanner there ?-A. I don't know that. 
Q. Is he the Indian agent there now ~-A. Yes, sir. 
Q. Did they succeed in removing Mrs. Galpin 1-A. No, sir; she is trading there still. 
Q. Did they attempt to do it by the military ?-A. Mr. Burke, on the 2c;th of June, called 

at her house and told her that he had orders from the Great Father to stop her from trading, 
and she must stop, althouu;h it was a'very delicate position to place her in and he sympathized 
with her, but at the same time she must stop. Her answer was, (through her daughter who 
speaks English; she cannot speak English herself.) ''I have been to New York a:td Wash­
ington, and have seen the Great F1.Lther myself, and have seen the white ladies in the cities 
trading among their people, and I don't know why I cannot have the same privilege among 
my people v,·here I was born and brought up as they have there." He replied that he had 
nothing to say as to thnt, but he wanted an answer from her. She said she would not stop. 
That same evening he sent his interpreter down to know if she would not reconsider her de­
termination, and she said emphatically "No." The next rooming he applied to the com­
mandant of the station for a sufficient force to stop her from trading, or to put a guard at 
her door. The conunll.ndant did not furnish the required force, saying that he had his troops 
for other purposes. They applied to General Custer, commanding the district, for a sufficient 
force, saying that the present commandant did not furuish the necessary aid, &c., and then 
I think Ge11eral CnstPrforwarded his report to the commandant of the department, who, I 
think, fully sustained his action and that of Colonel Burke in not interfering with this Indian 
woman; Raying that she should be protected in her well-doing rather than oppressed. I was 
away at this time. They then sent a messenger to Bismarck for the marshal to come dnwn and 
confiscate her goods. The marshal informed me that he telegraphed to the marshal at Yankton 
to know if he should do so, stating thttt she was an Indian woman, and an answer came back 
to leave her alone if she was an Iudian woman, and so they did not confi:>cate her goods, 
and she kept right on in defianee of the Interior Department. She is recognized now, I 
believ£>, as an honorable competitor. 

Q. Does her competition decrease the value of the Standing-Rock post ?-A. It naturally 
would. She gets a great deal of Indian trade. 

Q. Did Orvil Grant ever show you any orders or letters giving him authority to control 
those posts on the Upper Missouri ?-A. He never showed me any letters or orders. 

Q. What did he say, if anything, about it ~-A. Well, he said that the President told him 
be could have those posts up the river. 

Q. Do you know of his ever telegraphing to the Interior Department here to have ap­
poiutments made and others revoked '/-A. Yes, sir; I know something about that. I did 
not see the telegrams, but I believe they are in existence. He telegraphed to the Secretary of 
the Interior, saying that "Raymond is our man; have his license renewed at Berthold." 
His license bad been canceled with that of everybody else. I understood that Grant tele­
graphed that to the Secrptary of the Interior. I think the papers are here. 

Q. Do you know who has them ?-A. I thiuk Mr. Raymond has them. He is here. 
Q. There is but one trader licensed now at each one of these posts on the Upper Mis­

souri ~-A. That is all. 
Q. There was formerly competition '-A. There could be, under the law ; there was no 

reason why there should not be a5 many ,traders as applied, and any cit1zen of good moral 
character could apply. I afterward, on my own account, last March, made an application 
and filed a bond with the agent at. Standing Rock for permission to trade, with proper cre­
dentials from Senator Hamsey and other men of note in the State. I applied under that 
section of the law for a license; the agent told me he could not sign the license. I asked 
why. lie said," I have got an order not to sign a license until directed so to do by the De­
partment." I said," I am a citizen of the United States, of good moral character, and I de­
mand to have these papers acted on; it is my right." He said he had instructions to for­
ward it without being signed; so he forwarded it, and I got no further word about it, and 
neither did the agent, and this winter I wrote to a firm here to investigate it, and I found 
the order on file in the Department, and also these papers not acted upon. The order was 
that no more licenses were to be signed by agents, unless directed by the Commissioner of 
Indian Affairs. 

Q. Do you rrcollect when that Great Sioux reservation was extended by proclamation 
last year ~-A. Yes, sir. 

Q. It formerly had extended only to the west bank of the Upper Missouri River; the effect 
of the extension was to include both banks of the river in the Great Sioux reservation 1-A. 
Yes, sir. 
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Q. Did it drive out the sutlers from there ?-A. It did. 
Q. Did it prevent all competition with these traJing-po>ts up there 1-A. Yes, sir; it 

storped everybody. 
Q. Do you know where the Lower Brule settlement was ?-A. Yes, sir; it was quite a 

little settlement; it is depopulated now entirely. There was a little village, a saw-mill, and 
stores and shops. 

Q. They couid not trade there any longer ?-A. No more than they could on the regular 
reservation, because the law says, "If any man shall introduce goods on an Indian reserva­
tion, they shall be confiscated." 

Q. The ostensible ground for extending that reservation was to protect Indians from the 
whisky brought in by illicit trade ?-A. Ro I have understood. 

Q. Now, what in your judgment bas been the effect of that proclamation in that respect 7 
Has it accomplished that object ?-A. No, sir. 

Q. Has it done any more than to prevent all competition, and increase the profits of the 
traders at those posts 7-A. The Indians get as much whisky as they did before the reserva­
tion was cbanged. It has had no effect to stop the whisky traffic at all. 

Q. But it has had the effect to increase the value of the posts ?-A. It naturally would. 
Q. Do you know anything of the introduction of contraband goods, whisky, or of any­

thing else, from Canada into this country '?-A. No, sir. 
Q. Have you ever heard of it V-A. No, sir; I never haY e. 
Q. Standing Rock, then, was the only post at which at which you, yourself, were interested, 

and of which you have personal knowledge ?-A. Yes, sir; I will state a little further about 
that reservation. It was ehanged January 11, H:375. Then there was a man trading oppo­
site Standmg Rock ag·ency, eight miles below; h1s name was Dillon, and as soon as they 
saw the proelamation, there were twenty-five or thirty people in huts opposite the agency, 
and they were going to drive them out. I happened to be down there. I laughed aud said, 
"I could come down here and squat beside your agency. The agency is off the reservation." 
I told the agent that. Said I, "Your agency is uine mlles above the 46th parallel." Of 
course, when they found that out tbey could not do anything with the people, so that it 
necessitated another proclamation, which was issued in March, and which extended the 
reservation to Beaver Creek, about twelve miles above the ageuey. 

Q. Did the fi11al proclamation effectually cut off all competition in that region ?-A. There 
is a piece of land between the Rice reservation and the Standing Rode reservatiun ealleJ 
Beaver Creek, that was not included. I believe there have been parties trading there this 
winter. 

Q. But, saving that, it has effectually cut off all competition ~-A. It has effectually 
closed everybody else out. 

Q. Then the parties who hold the agencies through that Great Sioux reservation are sole 
possessors of the trade ~-A. Unless they allow a man to apply for a license under the law. 

Q. 'l'hat is, if the order of the Department is enforced, which will not permit the Indian 
agent to issue licenses 7-A. I understand that within a week or so that order has been re­
voked. I don't know that, but previously, of course, >vith that order in force, no man could 
get a license and they had it their own way. 

Q. Of your own knowledge, do you know of any money having been paid for any mili­
tary post-trader~;hip to any one '?-A. Only from hearsay. I have heard a geueral ruuwr, as 
other people have. 

Q. Do you know General Belknap ?-A. I have met him once. 
Q. Hy whom were you introJuced to him ~-A. By General Sherman. 
Q. Where did you meet him ?-A. At his office in this city. 
Q. What was your object in going there ~-A. It was in 1870. I was left on waiting 

orders, and while in Sioux City I leamed that that bill had become a law, giving the Secre­
tary of War power to appoint post-traders. I bad been in the Army for some timA, on the 
unassigned list, and I concluded not to try to get assigned, but to go out of the servi<!e, 
and to be a civilian. So from information derived from Army officers with whom I was 
acquainted and who were going up the Missouri River to enlarge Fort Buford, I conceived 
the idea to come to Wasbiugton anJ try to get an appointment as trader at that post. I 
came here in August, l~"-70. I ctl.lled on General Sherman and had a talk with him for half or 
three-quarters of an hour. He had been with his family at Fort Saunders years before this, 
and I had made their acquaintance there. I said to the General that I had something to say to 
him about business relations. He asked me what it was, and if I wished to be assigneLl, 
and said that I bad a record that would get me assigned any time. I said," Ko; I preferred 
to go out." "Well," said he, "if any young officer wants to go out of the service, I will 
lend him all the aid I can." And I told him what I wanted-the appointment of post­
trader at Buford. He asked me if I knew Mr. Belknap. I told him I had never seen him. 
So he took me to his office, and introduced me to the Secretary. lie made a statement who 
I" as and said, ·• He has nut a black mark on his record, and be has been mustered out by 
Congress which bas reduced the Army;" and he asked it as a favor to himself, if he had 
not made the appointment at l<'ort Buford, and stated that the regiment consolidated with 
mine, and presumed it would be very pleasant to go there, saying in a joking way, " I 
don't suppose any p"~litician wants that post up in that isolated country, but I should like 
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to have him have it if he wantR to go there and isolate himself." The Secretary nuule the 
remark that he bad not made any appoiutme:tt under the bill, and should nut do so until he 
had heard from the department commanders, to know who were the traders at the posts in 
the departments. I remarked in conversation, "Mr. Secretary, with your permission, I will 
state to yon who are the traders at Fort Buford. You need not wait for that." I told him 
that Durfee & Peek were the traders there under the old regime, I not wishing to harm any 
one, but w1mting the place for myself. "\Vell," said he, "I cannot make any appoint­
mt:>nts uuw." General Sherman said, '' Supposing Captain Harmon puts in an application, 
will yon com;ider it?" The Hecretary said, "Yes, when it comes." General Sherman and 
I left the office, and weut down-stairs, and be told me to go to my hotel and draw up my 
application, and bring it to him in the morning, and he would i11dorse it with what be had 
said. I thought with his indorsement, as General-in-Chief of the Army, I could get it. I 
left him. but told him I did not think I would get the appointment. I saw I lutd no show 
for it; that the Secretary would give it to me then, if he wanted toJ on General Sherman's per-
onalrecommendation and request. I left it in that way, and never beard of it from that 

day to this. 
(~. Do you know who was appointed there ?-A. A. C. Leighton. 
Q. He was appointed in October following yonr application, and is there now. Did the 

Secretary try to dissuade you from goiug into the trauership business 1-A. Only by his 
coolnei's-by his conduct tllat day I tllought that he did not wish I snoulu be round the of­
tice. I called the next day and banded th1s applicatiOn to the Secretary, inclorsed by Gen­
eral Shennan. I tonk it to him and he looked it over aud he made the re!nark, ''You have 
not stact·d your post-office address." I said, "ParJ rn me, I dated it vVa~hingtnn because 
I happened to be here;" and I gave him my address. "Well," sa.id he, " I wish to know, 
so that when it comes up I can act upon it." Then I bade him good day, and stepped out 
into an adjoining room. It was raining very bard, pouring torrents, and I asked permis­
sion to step into an adjoining room. In a few minutes Mr. B Jlknap sent for me and waut­
ed to know what I wa-; there for. I told him it was raining incessantly anu I had no um­
brella, ar1d that I had asked permission of a g-entleman in the next room to rem:1in until the 
shower was over. "\Yell," said he, "I don't want you lounging round the War Depart­
ment;" and I went down about the hall until the shower was over. 

Q. You were an offic<>r in the Army ?-A. Yes. sir; if I had not been I would not have 
taken it, but as I was a subaltern I could not say anything-. 

Q. Have you ever seen the Set.retary sin<"e '?-A. No, sir. 
(~. You never emp1oyed anybody, mther here or at Ottumwa, to help you get this appoint­

ment?-A. No, sir. 
Q. You 11ever used any improper nwans tn obtain the one yon got ?-A. No, sir; never 

paid a dollar to any one. 
Q. Where did you serve in tbe war ·?-A. In the Army of the Potomac. I was mustered 

in as sNgeant of a Minnesota regiment. 
Q. What rank did you bold wht:>n you left the Army ?-A. I held the rank of first lieu· 

tenant when I left the Army, appointed second lieuteuant--
Q Are there an.Y other facrs that you have not stated !-A Nothing except my transac­

tion with 0. L. Grant. He expr,.ssed himself perfectly satisfied with our business at Stand­
ing Hock, and when be went away told the commandant at Fort Rice that he bad found one 
man who was a gPnt\eman on the river, who bad treated him honestly and had not tried to 
take advantage of him. lint at the same time I had only twenty-four hours to close out 
and take their paper; otherwise I would have had to close ''P and remove the goods. He said, 
"I am here in ~aint Paul, and it is late: I am buying gooJs for the upper posts and I will 
bny hPre for Staml1ng· Rock if we do not Cllllle to terms." A stock of Indian goods would 
be of no value elsewhere, and I concluded to make the best trade I could with them and 
get out. 

Q. You wem compelled to take the paper of Bonnafon, indorsed by Orvil L. Grant ~-A. 
Yes, sir. 

Q. What was the amount of your whole sale 1-A. About $14,000. It was divided up 
into notes, anrl the last one is not paid. It came back protested, and I sued and got per­
sollal smviee on Bonnafon in ~aint Paul. 

Q. Have yon brought suit against .Mr. Grant ?-A. No, not as yet, b<>cause I never could 
catt:h l1im up there, a11d I thought Bonuafou would suit me better. But he is liaule on the 
Hote. 

q. Did you ever lmow of any transnctians tht:>re, where goous that had been reeeived at 
tlw fndian agency, wen~ issued 1:u1d ~ent to any of the military posts ?-A. I have heard ru­
mors of that kiutiJ but the facts have never come to my knowledge. 

Q. Do you know uf the failure of supplies at Standing Rock 1-1t any time by which the 
Indians suffered "?-A. The only time I know of w~s a year ago last winter. 

Q. What was the came of that '1-A. It wa·> clai1ned on the river that the goods were in 
Sioux City or Yankton, and bad not: arrived; that it was too late to get them up. I only 
know that from hearsay. 

Q. Was tl1ere suffering· amo :1g the Indians ?-A. \Vel!, they h~td to go prPtty short. 
Q. Do you !mow w Lt-ther this ia~k uf supplies arose from tue fact that tlJust- guoL1s, 
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t'10ugh really belonging to the Indian Department, had been sent to the military depart­
ment 7-A. No, sir; I don't know that of my own knowledge. 

Q. Is Mrs. Galpin a woman who is respected by the people there '-A. She is. 
Q. Has she ever rendered any Rervice to our Government ¥-A. Ye:'l, sir. Of course the 

time bas now gone by when the Indians give trouble, but in the early days it was necessary 
to have i tfluent'e to get along, and we used to depend more upon her personal influence with 
them than anything el;e. I know from my own personal knowledge. In 1869 I was in the 
Army, and was ordered up there by General Sheridan-ordered to Grand River, on waiting or­
ders, in connection with Major Hearne. We had no troops there and through her intereession 
the Indians kept quiet all winter. Previous to that time, in 1864, the acting quartermaster, 
on duty at Fort Rice, was shot early in the morning near the hay-stacks. She happened to 
be up very early, and she saw Indians passing, and they fired at him and brought him down; 
but she got to him before they could take his scalp. She told th~ Indians to go away and she 
would take care of this man. Various other things of that kind she has done that have en­
deared her to the people on the river. She has always conducted herself very well. She 
does not speak English at all. She is trying to educate her children. She has bad one of 
them at school in Saint Louis five or six years. I have given her as much help as I could 
in the matter. Her idea in running this trading-store is to benefit herself and children, and 
to give them an education. 

By Mr. DANFORD : 
Q. Do you know how you came to be subpamaed as a witness ~-A. There are really 

two subpamas for me. I was subpoonaed by telegraph and then I was informed by Jack­
man. 

Q. Whom did you tell that you knew anything about these frauds in the War Depart­
ment, the sale of post-traderships, &c. ?-A. I have mentioned it to several parties, I 
think. 

Q. Did yon write to anybody here in Was4ington 1-A. No, sir; not in relation to it. 
Q. You did not give the committee the information direct that caused you to be sub­

poonaed '-A. I was going out t 1 Bismarck, when I met General Custer, and he asked me 
if I had been subpooua.ed to Washington, and he said, "You must know something about 
these things, being an old trader," and he sat down and telegraphed to Washington. That 
is all I know about it. 

Q. Did yon tell your story as fully to General Custer as you have told it here '-A. No, 
sir; I n!wer told General Custer anything hardly. I was not telling on the :'ltreets what I 
knew about these things ; but, of course, I am on oath now. 

W ASIUNGTON, April 21, 1876. 
WILLIAM HARMON recalled and further examined. 

By the CHAIRMAN : 
Question. Were you interested with Mrs. Galpin in that trading-store ?-Answer. I was. 

not interested, directly or indirectly, in the profits of the business. I assisted her all I 
could; but she had the whole of the profits of the trade. I will state, further, that the 
goods spoken of as being marked with my name were marked " William Harmon, Fort 
Nice," as I was then in business there, and in closing out my business at Fort Rice that 
spring to Mr. Pitts, what goods I did not sell to him I sold to her, and they came down in 
the boat, and they bore the name the same as goods I would buy in New York. They were 
not shipped there as my goods on to the reservation at all. They were charged to her before 
they left, and the b0at was directed to bring them down to her. I happened to be on the 
levee when the goods arrived, and I paid the freight and charged it to her right there. I 
have no interest in the profits of that business, as I have stated to them. 

Q. Having goods to sell, you furnished them to her, but she paid you ?-A. Yes, sir; I 
have a book-account with her as I have with anybody else, and the profits of her business 
go to her in person, and her children, I suppose. I have no interest in her business, and 
she pays me for the goods, and I naturally feel well disposed to her ; that is all. 

Q. You were not trading there in any sense of the word ?-A. No, sir; I was not. 
Q. Nor receiving any portion of the profits ?-A. Not a cent of the profits. 

'V ASHINGTON, April 18, 1876. 
Capt. A. S. Bl'RT sworn and examined. 

By the CHAIRMAN: 
Question. Where have you bqen stationed for the last four or five years ?-Answer. In 

Wyoming Territory, at several posts; at Fort Saunders, Fort Russell, and Fort Laramie. 
Q. Who was the post-tradtr at Fort Laramie when you were there 1-A. Mr. JohnS. 

Collins. 

H. Mis. 184-16 
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Q. Do you know him personally ?-A. I do, sir. 
Q. Did you ever hear anything of his having paid anything for his post-tradership ?-A. 

In no manner or shape whatever, sir. 
Q. Who was the trader at Fort Saunders Y-A. Col. E. D. Lane. 
Q. At Fort Russell, J.D. Woolley was appointed March lJ, 1871, and is still there. Did 

you ever hear of money being paid at either of those places for the traderships 1-A. I have 
heard reports of money being paid as political assessments. 

Q. But not for the posts 7-A. Not for the posts, neither at Laramie, Saunders, nor at 
Fort Russell. At Fort Laramie, especially, Mr. Collins has repeatedly asserted to me, and 
I have every reason to believe, that it was a personal appointment of the President. He has 
told me that there is a letter on file to that effect in the War Department. 

Q. Did you know Governor Campbell was the governor of the Territory when you were 
out there ?-A. Yes, sir; I have known him during his entire administration there. 

Q. State whether you ever heard of his having been connected with any of these post­
traderships ?-A. I don't know that he was ever connected with any of them. Certainly 
not in any disreputable way. His reputation, so far as I know, is of the higHest order for 
personal integrity. 

Q. You were subpcenaed while in this city on other business ?-A. Yes, sir. 
Q. Do you know anything about the quartermaster business ~-A. Well, I know some­

thing; as much as an officer of the Army c,ught to know. 
Q. Who were the chief contracters out there f-A. That I would not be likely to know. 

I don't know who the contractors are. At my own post, I know that Mr. Jules Ecoffee 
was a contractor, and a Mr. Adolph Cuney, and Hiram Kelley. 

Q. Were they transportation contractors f-A. No, sir; Cuney and Ecoffee were con­
tractors for wood I know, and for hay I believe, and Kelley for the supply of beef. This 
was at Fort Laramie. 

Q. Do you know whether contracts were ever awarded to either of those parties at prices 
above those at which other responsible parties would have furnished the supplies for?-A. 
Not that I know of. 

Q. If such was the fact, would you be likely to have known it from your position there?­
A. I think I should, sir. I never have heard that discussed. 

Q. Rave you ever beard of anything of the kind at either Fo1t Russell or Saunders ?-A. 
No, sir; if I ever knew it, it bas escaped my recollection, but I should be likely to have 
remembered it. 

Q. Have you ever heard of the officers at either of these forts being interested in con­
tracts themselves ?-A. Officers of the Army f 

Q. Yes, sir.-A. No, sir. 
Q. Do you know of any abuses existing in the administration of Army matters in Colo­

rado, that it would be of interest to the committee to know 7-A. None that would interest 
the committee. No abuses. Under that term I might speak of the general formation of the 
Army and so on, but that is all. 

Q. That is not peculiar to that place ?-A. No, sir. 
Q. You know of nothing there, a knowledge of which would tend to benefit the pablic 

service 7-A. No, sir; I am not prepared to give llDY information of that kind of my own 
knowledge. 

WASHINGTON, April19, 1876. 

A. E. REYNOLDS sworn and examined. 

By the CHAIRMAN : 
QuestiOn. You are a post-trader and a member of the firm of Lee & Reynolds at Camp 

Supply in the Indian Territory ?-Answer. I am. 
Q. You were appointed post-trader on the 17th of November, 1870, as appears by the offi­

cial record ?-A. I presume that is correct. 
Q. At the time of your appointment, was Mr. Lee a member of your firm ?-A. He was. 
Q. Where bad you been in business before ?-A. I was in business at Camp Supply at 

that time. 
Q. Please state to the committee how you secured the appointment of post-trader at Camp 

Supply.-A. I secured it through General Hedrick. 
Q. Where was he residing at that time ?-A. At Ottumwa, Iowa, I think. 
Q. Did you present a petition for the post ~-A. I did. 
Q. To whom did you send the petition 7-A. To the War Department. 
Q. ])id you come here about it yourself7-A. I did. 
Q. Did you meet General Hedri<"k here ?-A. I met him here once. 
Q. Was that prior to your appointment~-A. Yes, sir. 
Q. Who held the appointment at the time you received yours-was it Edwin C. Latimer? 

-A. I think that is the name. 
Q. It appears by the record that he wa.s appointed on the 20th of October, and removed on 
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the 17th of November, 1870, and you received your appointment on the same day ?-A. Yes, 
sir. 

Q. Were you recommended by the officers at Camp Supply?-A. I was. 
Q. Had you known General Hedrick before you came to Washington ?-A. No, siT' 
Q. How did you happen to meet him 1-A. I think I met him in the Metropolitan Hotel. 
Q. Who introduced you to him ?-A. I cannot recall the name. 
Q. How did it happen that you talked to him ?-A. I talked to him then as I would talk 

to any other gentleman who was presented to me. 
Q. Was be presented to you as a person who could secure you that appointment ?-A. 

No, sir; not at that tiine. 
Q. Don't you know who introduced you to him ?-A. I have tried to recollect the name, 

but I cannot. 
Q. Had you been previously at the War Department with your papers f-A. Yes, sir. 
Q. Had you seen the Secretary of War ?-A. I had. 
Q. What did he say in regard to your application ?-A. I think be stated that there were 

a number of applicants and a great pressure for the place, and he took my papers and placed 
them with others on file. 

4 
Q. Did he tell you t.hat you should receive the appointment? -A. No; I don't think 

he did. 
Q. Did be tell yon to go and see General Hedrick about the matter ?-A. No, sir. 
Q. Did be ask you whether you knew General Hedrick 1-A. No, sir. 
Q. Did be ask you whether you knew Mr. Latimer who held the position at that time f-A. 

Mr. Latimer did not hold the position at the time I presented my papers. 
Q. When did you first present your papers ?-A. Immediately after the bill passed chang­

ing the law. 
Q. Thut was in June, 1870; immediately after that you presented them ?-A. Yes, sir. 
Q. According to the record you were not appointed first, but Mr. Latimer was appointed? 

-A. Yes, sir; I learned that a few days after it took place. 
Q. Were you here iu Washington when Mr. Latimer was appointed ?-A. I could not say 

whether I was in Washington or in New York. I was attending to this business. 
Q. Then you came down to see whether you could not get that appointmP.nt reversed f­

A. As soon as I found that the appointment bad gone against me, I of course made an effort 
to get it reversed. 

Q. And you came down again to Washington f-A. Yes, sir. 
Q. When you came here whom did you see other than General Hedrick, to a!'lsist you in 

that matter?-A. Nobody assisted me in the matter; I think a clerk in the War Department 
told me that the appointment of Latimer had been secured through the influence of General 
Hedrick. 

Q. What else did he tell you ?-A. That is about all. He may have remarked that I had 
better see General Hedrick, or that I might be able to make some arrangements to remain. 

Q. Who was that clerk in the War Department ?-A. I don't know, sir. 
Q. Was it tbe chief clerk in the Department ?-A. It may have been. 
Q. Was it Mr. Crosby ?-A. I could not tell. 
Q. Then it was on the suggestion of the clerk that you desired to see General Hedrick?­

A. I got my information from that source. 
Q. Did you get it from any other source, that Hedrick had the control of this appoint­

ment ?-A. No; I think not. Other parties might have made the 8ame remark to me. 
• Q. You were introduced to General Hedrick; did he secure that appointment for you?­
A. Yes, .sir. 

Q. What consideration did you give him for securing you that appointment f-A. l<,irst, 
last, and entirely do you mean ? 

Q. I want to know what you paid first, and then I will get what you paid subsequently.­
A. I think the first payment I made him was $1,000. 

Q. Was it a stipulated amount that you were to pay him for the appointment, or what 
was the arrangement ?-A. I was to pay him $5,000 a year; I think that was the amount 
that I was to pay. 

Q. Did you pay him at the rate of $5,000 a yetJ.r ?-A. Well, I don't know as I did. 
Q. How much did you pay him ?-A. I paid him in all $4.500. 
Q. For this post-tradership at Camp Supply ?-A. For his services in the matter. 
Q. Did he ever advance any of the capital for the business there ?-A. Not that I ever 

~aw; not that I know of. 
Q. Did he ever do anything else than render you this service at Washington, that you 

know on -A. I could not say that he did. 
Q. Then if this appointment was in the name of Latimer, and he held it, why did you 

agree to pay so large a sum of money to General Hedrick, $5,000 a year; why did you 
agree to pay so large a sum to a man who was a mere stranger, who did not appear on the 
record, and who, so far as mere surface-indications were concerned, bad nothing whatever 
to do with the matterY-A. My agreement to pay him was based entirely upon his sJcur­
ing me the appointment. 
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Q. Was not there something more than that ?-A. Nothing more than that, that I 
know of. 

Q. Was there not the understanding that he was to protect you and keep you in the 
place 7-A. Well, he might have made such an offer or proposition. 

Q. Did he, or did he not, say to you that if he had you appointed, he, by his influence, 
could retain you in that place ~-A. I could not say. Tie might have said it, but I should 
not have considered that it bad any particular weight if he did. 

Q. When did you pay him this $4,500-during the first year 7-A. No, sir; I think the 
final payment was not made for upward of two years. 

Q. Why is it that, having agreed to pay him $5,000 a year, you paid him but $4,500 in 
all '!-A. It would be a little difficult to explain, probably. At the time 1 made this nego­
tiation for the place, it was of course made for business reasons; I had to do it to protect 
myself in my business there. I decided that I ought not to pay that amount of money. 

Q. After you got the appointment you decided that you ought not to pay that amount of 
money Y-A. That I ought not to pay that amount of money, anu I made my arrange· 
ments accordingly, and did not do it. 

Q. How did you make your arrangements accordingly; did you refuse to pa.v it ?-A. I 
don't think there was ever an~ discussion entered into at all. I made any payments to him 
as I saw fit and whenever I got ready. 

Q. How did you pay him, by check 7-A. I think I paid him by check mostly, drafts on 
a mercantile house iu Leavenworth, Kansas, drafLs payable to his order. I have not got 
the drafts. 

Q. Have you any statement of the account between you ?-A. No, sir. 
Q. Have you anything to show the exact amounts and dates of the payments 7-A. I 

have not. 
Q. Did you look at your books before you came av,·ay from home ?-A. I did not. 
Q. Havfl you got auy entry of these payments in your books ?-A. I think I have. 
Q. You know that the amount is $4,500, paid during the years 187L and ltl7:H-A. That 

is my recollection. 
Q. When you ceased paying in 1872, was there no demand on his part for any further 

payments under your agreement ¥-A. No, sir. The most that has ever passed between 
him and myself on the subject was, that I think he wrote me one letter stating that he was 
coming to Washington-a general letter, nothing definite in it, and no request for money. 
I think at that time I sent him a check. It probably was for $1,000; it may have been 
()nly $500. 

Q. \Vhen he said he was going to Washington did yon consider that as a threat ?-A. I 
don't think I did. I don't think anything ever passed between us that would be consid­
ered as a threat. 

Q. When he wrote you that he was going to Washington, why did you happen to send 
him $1,000, immediately after that ?-A. Well, I had only made him a small payment, and 
I felt that I ought to pay him more money. 

Q. Was that the last payment you ever made him 7-A. No, sir; I have paid him since 
that. 

Q. Was the last payment you ever made him in 18721--A. I think it was. It might 
have been in the spring of lt373. 

Q. Were you never apprehensive that, having ceased to pay him, he would have you 
removed f-A. I don't know that I was. 

Q. I asked you if you were apprehensive ~-A. I never made up my mind whether I 
would be removed or not. I was wiliing to take the chances. 

Q. Did you take any measures to secure the influence of any other persons to retain you 
in that place '-A. No, sir, I have not; my partner and myself talked over this matter, and 
.decided at the time, when we ceased our payments, to take the chances. If we were re· 
moved, we would go. 

Q. But yon would not continue to pay this money ?-A. We preferred to take the chance 
to continuing to pay. That is the reason we discontinued payments, and did not pay ac· 
cording to the agreemflnt. 

Q. Do you know a Mr. Waters, of Fort Scott, Kansas 7-A. I do not. 
Q. Did you ever meet a gentleman of that name, on your way to New Mexico in 1870, 

in December 1 He was judge of the Territory.-A. I never met such a gentleman anywhere 
that I know of; I have never been to New Mexico. 

Q. Did you ever meet a gentleman by the name of B. J. Waters, who was one of the judges 
of New Mexico and an old friend of yours; and did you ever narrate to him all the circum­
stances about your securing this app0intment 7-A. Well, sir, I have no old friend of the 
11 ame of B. J. w· aters, and I do not recollect narrating the circumstances to any man of 
that name. I have an indistinct recollection of a man by that name. 

Q. You were on your way to Camp Supply, and he was on his way to New Mexico. Yon 
had your stock of goods with you, or you said that they were following yon.-A. I don't 
recollect the gentleman at all. · 

Q. You have no recollection of any man of that name-no recollection of ever having met 
him 1-A. I don't recollect the party. I recollect that there is a gentleman that used to live 
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in Missouri, I don't know whether his name is B. J. Waters or not. It may possibly be 
the man. I may have met that individual, and may have narrated the circumstances of this 
transaction to him, but I don't recall the person at present. 

Q. What reason did Hedrick give you for his attempting to charge you $5,000 a year for 
that post f-A. I cannot say that there was any definite reason given. He could secure the 
appointment. 

Q. He said he could 7-A. He thought he could, and he made the effort on that bargain. 
Q. Did he say that this money was for his own use, or that he had to divide it with any 

one else ?-A. There never was anything Raid with regard to that-not to me. 
Q. Would you have agreed to give that amount of money to any other person who could 

have secured you that appointment ?-A. At that time I would have done so. It was a 
matter of necessity. 

Q. Because you were in business there and had a large stock of goods and buildings, and 
that to be turned out was business ruin to you, was the necessity ? Did you meet General 
Hedrick here in Washington ?-A. I met him incidentally this one time to which I have 
reft>rred. 

Q. When you went to Iowa to see him, did you not see him ?-A. Yes, sir. 
Q. When you met him here in Washington, was tha.t shortly after the passage of the law ? 

-A. I probably could ngt give you the date. It might have been in August or September. 
Q. When was it that you went to Iowa to meet him ?-A. I went to Iowa in Novcmb.er. 
Q. You were appointed on the 17th of November; how long·were you up there with him 

before you got your appointment~ --A. I was there in that town, I think, a week or ten days. 
Q. Did he write to the War Department for you from there ?-A. I suppose he did. 
Q. Did he telegraph ?-A. He said he would. · 
Q. Then, on the strength of that letter or telegram from him, yon did receive the appoint­

ment T-A. 1 suppose so. 
Q. Where was your certificate of appointment sent ?-A. To my address, 451 Broadway, 

New York, to L. M. Bates & Co. 
Q. Had any partner of that firm attempted to assist you in procuring that appointment?­

A. In no other manner than my other business acquaintances in New York. 
Q. Did Mr. Arnold help you ?-A. I might say he helped me. He helped it so far as to 

bring over some papers to me at Washington once. 
Q. Did you ever tell Mr. Arnold that General Hedrick threatened to tnrn you out if yon 

did not pay that money f-A. I think not. I don't think I ever told anybody so, because I 
never have had such a threat made to me. 

Q. You say you never attempted to secure the influence of any other person to keep you 
in that place f-A. No, sir. 

Q. Were you in New York in January, 1874?-A. Yes, sir. 
Q. How long did you remain there during that fall ?-A. I could not tell you. I was 

there probably two months. I am there probably about that length of time every year. 
Q. What hotel did you stay at when you were there ?-A. I think I stopped at the Saint 

James. 
Q. Was there any friend there with whom you conversed freely at thA.t time upon your 

connection with this post-trallership ?-A. I don't know ; there might have been a number 
of them. 

Q. Was there any gentleman there from the West whom you talked freely to about it f­
A. I don't recollr.ct of any. 

Q. Have you not, since 1872, paid sums of money to any other person for being retained 
in that place~-A. No, sir; I have not. 

Q. Didn't you in the fall of 1874, while in the city of New York, inclose a $1,000 bill in 
an envelope, and mail it to General 0. E. Babcock at Washington, or to his brother ?-A. 
No, sir; nor $500, nor $100, nor a cent. 

Q. DiJ you not, at the same time and place, mail two $500 bills in separate envelopes to 
the same party or parties, or either of them ?-A. No, sir ; to nobody. 

Q. Did you not at the same time mail two $1,000 bills in separate envelopes to the same 
party or parties, or either of them ?-A. To nobod , sir. 

Q. Have you not at any time ever pai<i, directly or indirectly, or transmitted through the 
mails, any sums of money or other valuable thing, to either General Babcock or his brother T 
-A. No, sir; I have not. 

Q. Have you, or any member of your firm, ever paid, or caused to be paid, directly or indi­
rectly, any money or other valuable thing to other persons for your appointment, on account 
of it, or to continue you therein, save as you have stated ?-A. No, sir; I think not. 

Q. You think not ?-A. I have done this business myself. Mr. Lee hasn't had any of 
it to do at all. 

Q. Do you know Mr. Wilbur F. Stone, an attorney at law at Pueblo, Colorado ?-A. I 
do. 

Q. Was be in New York with you in the fall of IR74 ~-A. He might have been, but if 
he was I don't recollect it. · 

Q. Did you see him at your hotel during that fall, whih~ you were there ?-A. I should 
be inclined to say that I diu not see him at all. He might have Leen there, and if he ·was I 
might have seen him. 
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Q. Was he ever in your room in your hotel during the fall of 1874 ?-A. I think not. He 
might have been there. I don't recollect seeing him in New York. 

Q. During the latter part of October, 1874, in the city of New York, at your hotel, 
did you not, in his presence, enclose a thousand dollar bill in an envelope, or two five hun­
dred dollar bills in separate envelopes, or two one thousand dollar bills in separate envel­
opes, and mail them to General 0. E. Babcock directly at Washington ?-A. Well, sir, I 
have not had in my hands in the last ten years a thousand dollar bill of any kind. I guess 
that will cover the whole ground. I never have mailed a bill to any man in an envelope at 
all, either for this business or any other, either a five hundred dollar bill or a thousand dol­
lar bill. I never inclosed a dollar in an envelope in the presence of Wilbur F. Stone in my 
life. 

Q. Did you ever inclose a five hundred bill or a thousand dollar bill in the presence of 
anybody else '-A. No, sir; nor in any room where there was not anybody else present 
either. 

Q. Do you know H. C. Thatcher ?-A. I know him well. 
Q. Have you ever said to him that you inclosed money in this way to General Babcock, 

with reference to this matter 7-A. No, sir; Mr. H. C. Th<ttcher would be very apt to know 
if I did. He has been a business partner of mine. Mr. Wilbur F. Stone would probably 
not be apt to know. 

Q. Was Mr. Thatcher in New York with you during October, 1874 '-A. I think he was, 
for a few days. 

Q. Did you, in his presence, inclolle that money ?-A. I did not. 
Q. And you never said that you did '-A. No, sir; I never said that I did, to anybody. 
Q. Then you say that you never have paid, directly or indirectly, to any one· either to se-

cure this appointment or to retain you in it, anything save the amount which you say was 
a bollt $4,500 7-A. Four thousand five huudred dollars to General Hedrick covers the 
amount that I paid out on this business. 

Q. How many rompanies were there at Camp Supply ?-A. Four companies. 
Q. How many were there at the time you received the appointment 1-A. I think there 

were six or seven . 
. Q. It was a valuable post, was it not 1-A. Yes, sir. 
Q. It has been a lucrative post to you, has it not ?-A. Yes, sir. 
Q. You have made a large amount of money out of it 7-A. A reasonable amount. I do 

not consider that I have made a large amount. 
Q. What was it worth a year to you ?-A. I could not give you a very definite answer on 

that subject. I do not know myself. 
Q. Was it worth $10,000 a year?-A. Yes, sir. 
Q. And you never have divided its profits in any way, save with your partner?-A. No, 

sir; I have not. 
Q. At the time you made your agreement with Mr. Hedrick, was it the agreement that he 

or Lis brothers were to go into partnership with you down there ?-A I did not understand 
it so. He requested me to take his brother down, and I objected to doing so. 

Q. Do you know whether be represented to the Secretary of War, to secure that appoint­
ment, that his brother was to have an interest in it ?-A. I know nothing whatever of it. 

Q. Did you ever authorize him to so represent it, that you would take him in as a part­
ner '-A. He took this matter in his own hands and got it in his own way. I know noth­
ing about how he did it. 

Q You do not know whether he paid any consideration for it 7-A. I know nothing about 
it whatever, in any shape. 

Q. You say that after you ceased to pay him he never made a demand on you for what you 
had agreed to pay him ?-A. No, sir; the only way that this matter ever came up between 
us was at a meeting I had with him at Leavenworth, and I there personally objected to him 
to continuing the payments, and we talked the matter over, and I told him that I did not 
consider that I ought to continue the payments, and he remarked that if I considered it a 
hardsharp, he supposed he bad better drop the matter. I think that is about as near his 
words as could be. About that time I paid the last payment that I made him, and then 
quit. 

Q. Did you enr tell him that if he attempted to turn you out of there you would ~xpose 
the whole matter 'I-A. I never told him so. There never passed any threats between us on 
either side. 

By Mr. DANFORD : 

Q. Was there any arrangements that these payments to Mr. Hedrick ~;hould be regulated 
by your profits in the business, or was it an agreement to pay absolutely, without reference 
to the profits ?-A. Originally it was au agreement to pay absolutely; and during this con­
versation those matters were talked over, and I claimed that the price was more than should 
be paid for the services he had rendered, and he made the remark which I repeated a few 
minutes ago, that probably he had better drop the matter if we considered it a burden. 

Q. Was there not at one time, and before you went into busines11 there, an arrangement 
between you and Mr. Hedrick that the payment was to be left to yourself, and the amount 
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of it to depend upon the profits ?-A. I was in business there at the time that this change 
took place, and there never was any such arrangement, that I heard of. 

Q. Then the agreement originally was that you were to pay him the absolute sum of 
$5,000 a year for that place ?-A. Yes, sir. · 

Q. He bad, as you concede, secured the place for you after your removal, and you made 
that arrangement ?-A. Yes, sir. 

Q. Where was that done, at Ottumwa 7-A. Yes, sir. 
Q. When did you first tell to anybody that you were paying him for your post 7-A. 

That would be a very hard question to answer. 
Q. Have you spoken of it freely ?-A. No, sir; I have not. 
Q. Was it a matter that you thought should be kept from the public 7--A. It was a pri­

vate arrangement between him and myself, and I do not make it a rule to talk of my busi­
ness. 

Q. Did you desire to keep it from the public ?-A. I had no special desire. 
Q. Do you know w hetber be desired to keep it from the public or not ?-A. That I could 

not say. 
Q. Did he say anything that led you to think he oid ?-A. Well, I do not know whether 

there were any pledges of secrecy ; thNe were not that I know of. 
Q. Was the matter spoken of between you as to whether it should be a secret or not?­

A. It might have been or it might not have been. I don't recollect. 
Q. Did you regard it as a mutual understanding between yourself and Hedrick that you 

were not to talk and make this thing public ?-A. I don't know. I might have regarded 
it so. I think I did. 

Q. Do you know of any relations existing between General Hedrick and the Secretary 
of War ?-A. I do not. 

Q. And you know of no money that Wl'lnt either from yourself or from your firm or Gen­
eral Hedrick to any one in official position 1-A. There bas been none from our firm to any 
one. What becomes of payments to him we know nothing about. 

Q. You don't know of any division that be made ?-A. No, sir. The money was paid 
direct to him; whatever he did with it we know nothing about. 

Q. Did he ever give you any reason for charging you such an enormous sum of money 
for the service he rendered you ?-A. I don't know as be did. I suppose there was a gen­
eral reason existing at the time, which made it impossible for me to deal with him for less. 

Q. What was that general reason ?-A. Some of my friends in this business had more 
imagination than was necessary for them in carrying on their business, and they were tell­
ing too large stories here about what they expected to make the next year. They had not 
made it yet, but, by and by, they \Tere going to make immense fortunes, and they would 
not lose their posts for anything. They got the ideas of pflople up so that they put imagi· 
native values on these bonanzas, and forced us to pay more. 

Q. And as the imaginative value of these posts went up, so Hedrick's business went up. 
It was a case of inflation, was it not ?-A. Yes, sir; I considered it an inflation of the worst 
kind. 

Q. Inflation of the post-trader go-between business ?~A. And inflation of the business 
itself, you might call it also. 

Q. How did you do in that business there; well ?-A. I have done pretty well. 
Q. Have you met General Hedrick since 1873 ?-A. I have not met General Hedrick to 

have any conversation with him since I met him in Leavenworth. I think that was in 
1tj73. 

Q. Has he written to yon frequently?-A. No, sir; he has not. There has been--
Q. He seemed to have abandoned this matter, did he not ?-A. I supposed that he had 

abandoned it entirely. He never has said a word to us, directly or indirectly. 
Q. Did you ever take counsel with an attorney as to whether he could collect such a claim 

as that 7--A. No, sir. 
Q. I suppose you knew yourself that he could not do it ?-A. I became :ny own attorney 

in that matter. It was a verbal contract. 
Q. You did not go into writing on the subject ?-A. No, sir; there was no written contract. 
Q. You had a sutlership or tradership there before; how long have you been in t.he busi­

ness '--A. I went into the business at Fort Lyon in 1867. 
Q. Is this the first bonus you have had to pay f-A.. Yes, sir; the first bonus. 

By the CHAIRMAN: 

Q. You were not re-appointed at Fort Lyon ?-A. No, sir. 
Q. You were not there in 1870 ?--A. Yes, sir; I held the appointment in my own name. 
Q. Samuel Bridges was appoiotfld in October, 1870 ?-A. Yes, sir; he succeeded me. 
Q. You went then to Camp Supply ?-A. I was established in business there at that time, 

with my partner Mr. Lee. He held the appointment. 

By Mr. DANFORD : 

Q. You are still trader there ?--A. I suppose so. 
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By the CHAIRMAN : 

Q. I want you to state distinctly whether it was not because of Hedrick's supposed influ­
ence with the Secretary of War, that you agreed to pay him $5,000 ?--A. No, sir ; it was not. 
Mr. Hedrick helrl this appointment, and I bad to have it. 

Q. But Latimer held it ?-A. Well, I understood from Hedrick that he had this matter so 
that he could dispose of this place. 

Q. That is, that Mr. Latimer was a blind, and that it was really his ?-A. That Latimer 
was a man who would accept his action in the matter. Mr. Hedrick's connection with the 
Secretary of War after I got this appointment, I did not count upon to any extent at all. 
The appointment at that time, I bad to have for the next six months or a year. 

Q. You are quite certain that you did not intimate to Mr. Hedrick that if he attempted to 
exact this money of you, you would make an exposure ?-A. Yes, sir; I am quite certain 
about that. 

Q. You did not say so to Mr. Seth Arnold f-A. No, sir; I never said it to anybody. 
Q. Now, according to your agreement such as one man makes with another, and usually 

wants to keep, you must owe General Hedrick about $25,000, must you not ~--A. You might 
Eay so. 

Q. You agreed to pay him $5,000 a year, and you have only paid him $4,500, and you 
have held the post six years; so you owe about $25,000 under the agreement ?-A. Well, if 
the matter bad not been dropped, the agreement dropped, I presume I do. It it was an 
ordinary business transaction. I presume I would owe him that. 

Q. Are you in the habit of making bargains which you do not keep 7-A. I have no recol­
lection of it. 

Q. Then it was because yon felt this was a simple bargain which you had made under a 
species of duress, that you refused to pay; now, did you never tell him that 1-A. No, sir; 
I don't think there has ever been such a conversation. 

Q. Did be ever write you another letter, that be was corning to Washington ?-A. No, sir. 
I have had but one. 

Q. And then you sent him $1,000 ?-A. Yes, sir. Mr. Hedrick's services to me at that 
time were worth all I paid him. 

Q. Where did you pay him the first $1,000 that you speak of; here or in Iowa ?-A. In 
Iowa. 

Q. That was the first payment on account; you paid him $500 subsequently ?-A. Yes, sir. 
Q. How mu~h have you paid for political assessments ~-A. I have paid $400 since I have 

been in the country. 
Q. In lt-572,1 presumeY-A. I presume it was in 1872. 
Q. And the profits of the post have been at least $10,000 a year since you have held it?­

A. I think that is probable. 
Q. Was General Hedrick ever to be your partner in that business down there ?-A. No, 

sir. 
Q. I think you have stated tha.t after you ceased paying Hedrick you never sought the 

assistance or protection of any one to keep you in that place '1-A. We have taken the 
chances of our holding it. • · 

Q. You have never paid anybody for any such protection ?-A. No, sir. 
Q. That money for political assessments was paid to the national republican committee, 

was it not ?-A. I suppose so. 
Q. Have you seen Mr. Stone lately ?-A. I don't know when I saw him last. It is very 

possible, or probable, that I saw him in New York, but I cannot recall the circumstance. 
Q. Have you seen Mr. Thatcher lately ?-A. I have not seen Mr. Thatcher since upwards 

of a year ago. 
Q. And you don't know that you ever knew Judge Waters at all ?-A. I would like to 

refresh myself a little on the Judge Waters business. I knew a man named Waters in Mis­
souri, but I don't know of his ever having gone to New Mexico. 

Q. Or that you were traveling on that route with him ?-A. Well, my post takes me on a. 
route where I would be with parties going to New Mexico, but I do not recollect him at all. 
It would be the renewal of a very old acquaintance, and a sort of casual one anyway. I 
lived a year in Missouri, and there was a man there by that name. There cannot be any 
other man of the name that I know. I thought at first you had got the names mixed and 
that it was Judge Watts ; but I don't know Judge Watts, though I have seen him. 

Q. That is all I have to ask, unless you know of some other post-trader paying money for 
his post Y-A. I don't know of auybody who has paid money, further than I have seen it in 
the papers. They generally get all there is in the papers, and sometimes a little more. 

Q. Did you attempt to be contmued as post-trader at Fort Lyon 7-A. I think my partner 
and manager there filed an application for the post, with recommendations. His name was 
D. W. Van Horn. I may not get this correct at all. I think he filed (either he or myself) an 
application, but there was a great pressure for these places, and I saw we could not retain 
both. . 

Q. Did you l.'ver make any statement of facts to Mr. Stone with reference to sending 
money to Washington to G(Jneral Babcock similar in character to those I attempted to de­
. cribe in my questions to yon, upon which be might have based any such opinion ?-A. No, 
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sir; I don't think I ever did. I could not have done it. I don't think there has ever been 
any such conversation between Mr. Stone and myself. 

Q. Did you ever state anything to him about sending money to any one here at Washing-
ton ?-A. No, sir. 

Q. By check '-A. No, sir. 
Q. By draft ?-A. No, sir. 
Q. Or in any other way ?-.A. I have no recollection of any such statement whatever to 

Mr. Stone. 

WASIIINGTON, April 21, 1876. 
HENRYS. PARKINS sworn and examined. 

By the CHAIRMAN : 
Question. Wht:re do you reside !-Answer. Standing Rock, Dakota Territory. 
Q. How long have you resided there ?-A. Since the 14th of November, 1874. 
Q. In what capacity did you go there ?-A. I went there to take charge of t.he trading 

• establishment. 
Q. For whom f-A. First the license was in the name of A. L. Bonnafon & Co., after· 

ward J. K. Casselberry. 
Q. Who was the company in the "Bonnafon & Company ?"-A. I always understood 

the" company" in the Bonnafon tradership was Bonnafon, Casselberry, and 0. L. Grant. 
Q. You went there immediately after Captain Harmon sold to Mr. Grant, did you not~­

A. Yes, sir. 
Q. Were you there at the time the account of stock was taken ?-A. I was not there the 

day' it was turned over, not until afterward. 
Q. Have you continued in charge there ever since ?-A. Yes, sir. 
Q. Do Casselberry and Bonnafon or Mr. Grant ever come there to look after the busi­

ness Y-A. They have never been there since I have been there. 
Q. Is there any other Indian trading establishment there save your own 7-A. There is 

one conducted by Mrs. Galpin. 
Q. She is a full-breed Indian woman ?-A. I believe so. 
Q. Have you, by direction of Grant or Casselberry or Bonnafon, ever made any efforts to 

have her removed as a trader ?-A. I have never· done it by directions of Bonnafon or 
Grant or Casselberry. I have made efforts myself. 

Q. Without any directions from them ?-A. Their information first came from me. 
Q. What did you tell them ?-A. I told them that I believed Captain Harmon to be 

interested in Mrs. Galpin's trading. I also made statements to the same effect to the agent, 
Mr. Palmer. 

Q. What did you do then 7-A. I tried to have efforts made to have her closed up, on the 
ground that it was not she that was trading, it was Captain Harmon ; that is the way I 
put it. 

Q. What reason had you for supposing it was Captain Harmon ?-A. Well, my reasons 
for supposing it was Harmon were that I had been informed that shipments were made from 
Fort RICe and charged to Captain Harmon direct. Also, that portions of the goods were taken 
out some time previous to the transfer of the goods to Mr. Grant and turned over to her 
before he bought out Standing Rock; also I have seen a landing made of goods for her 
establishment that were marked in his name. 

Q. In his careY-A. No, I think not. They were shipped direct to him. 
Q. Did you succeed in having her closed out ?-A. No, sir. 
Q. Did you apply to the military authorities ?-A. No, sir; I applied to the Department. 
Q. And the department commander refused you Y-A. No, we had nothing to do with 

the military, in regard to that. We made our statement to the Interior Department. 
Q. What did they do ?-A. I believe there was a circular-letter came back stating that if 

it could be proved that Captain Harmon was the party trading, and not Mrs. Galpin, the 
agent was to close up the establishment. 

Q. Did you make any efforts to prove to the agent that it was Captain Harmon ?-A. I 
made all the efforts I could. 

Q. Did you satisfy him that it was he '-A. I believe I did. . 
Q. Did he then make an effort to have Mrs. Galpin closed out 7-A. I believe he applied 

to Colonel P(lland, the commandant there, for a guard. 
Q. Did the guard go there to close her up ?-A. No, sir. 
Q. What was then done; did you apply to the commandant ?-A. I believe the agent 

made a report to the Indian Department that he had applied for such a guard for such a. 
purpose, and that it was refused. · 

Q. Who furnished the capital-stock for your establishment there ?-A. I believe Mr. Bon­
nafon. 

Q. You have been in business there for more than a year now ?-A. Yes, sir; since the 
14th of November, 1!:!74. 
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Q. Is it a profitable post 7-A.. No; I don't regard it so. 
Q. What amount of money is invested there in stock 1-A.. That I could not state. We 

have not taken an inventory since last October. 
Q. What was the amount of capital-stock when you went there 7-A.. Something in excess 

of $13,000, including building and all. 
Q. Is it as valuable to-day as it was then ?-A. No, sir; I think not. The sales have 

run down, and there is more competition. There is a rival trading-establishment there, just 
outside of the line of the reservation, called Beaver Creek. There are really three trading­
establishments besides that. 

Q. You have made no estimate of your profits up to this time ?-A. No, sir; our profits 
&re all in the stock and buildings. 

Q. Do you remember when the proclamation was issued extending the Great Sioux reser-
Tation eastward 7-A. Yes, sir. 

Q. The first proclamation was last January a year, was it not 7-A. Yes, sir. 
Q. That still left an opposition to you below Standing Rock ?-A. Yes, sir. 
Q. Then there was another proclamation, issued last May, was there not f-A. I think it 

was in March. 
Q. Did that last proclamation cut off that opposition V-A. Yes, sir. 
Q. So you have no opposition, then, that that proclamation could reach f-A. No, sir; ex-

cept as I have stated. 
Q. The opposition at Beaver Creek is lower downY-A. No, it is above. 
Q. It was not covered, then, by the extension of the Sioux reservation f-A. No, sir. 
Q. It. is twelve miles above you '-A. Yes, sir. 
Q. If those proclamations bad not been issued, your profits would have been still less than 

they have been, would they not Y-A. Possibly. That proclamation was not issued in our 
interest. Neither do I think that the parties whom I represent had much to do with it. The 
commanding officer at Standing Rock came to me and told me that be had written a letter 
stating that the reservation ought to be extended, for these reasons: in the first place, the 
agency buildings were not on the reservation; there had been a saloon where whisky had 
been sold right in the middle of the Yanktonnais camp. He said this was all wrong, and he 
said be bad written to have the reservation extended, and atter the proclamation came out 
he came to me and said,'' I got this done," and took to himself the credit of getting it done, 
and said that it was a good thing, and a proper thing to be done, and I concurred with him 
that it was. 

Q. Then you think the proclamation was issued in order to benefit the morals of the In­
dians and the people up there Y-A. I think it was entirely. 

Q. The incidental advantage, however, was to the trading-posts ?-A. Well, it naturally 
c&me that way, but there was nothing done on our part. 

Q. Nothing that you know of?-A. Nothing to extend the reservation, except stating that 
it would be a good thing, and the commanding officer at Standing Rock told me that be bad 
it done, and not only told me, but told other officers of the post; spoke of it as a move that 
he made to better the condition of the Indians, so as to shut out the whisky-shops, and 
make the buildings on the reservation. 

Q. Has there been greater sobriety since the extension of the reservation than formerly 1-
A. I think there is ; at all events there bas been no killing done since, from the effects of 
whisky. 

Q. There bas been less whisky sold, has there ?-A. There has been none sold on the 
reservation. The nearest place is twelve or fifteen miles off, at Beaver Creek. 

Q. Do you know of any other persons making application for licenses to trade at Stand­
ing Rock f-A. I do not. 

Q. Did you ever know of Mr. Charles having made application to trade there V-A. I 
never beard a word since we have been trading there, of his making an application. Neither 
do I think he wou~d. 

Q. Do you know of his having attempted to get the right to trade there before you went 
there 7-A. I believe before we got there that be bad the license, although I am not posi­
tive in that. I found goods in the stock marked with his name ; but as the stock of goods 
was bought from him, and he was paid the full value, I don't believe be would make an ap­
plication for the post since we have been there. 

Q. You don't know any other parties attempting to get a license there Y-A. No, sir. 
Q. Mrs. Galpin is still trading there ?-A. Yes, sir, she was when I left there; she bas 

been all along. 
Q. Has Captain Harmon ever told you that he was interested in that trading Y-A. No, 

sir ; he told me to the contrary that he was not. 
Q. Captain Harmon is married to a daughter of Mrs. Galpin ?-A. Yes, sir. 
Q. Then your efforts were made against her only on the ground that you supposed that 

he was trading under her name 1-A. That is exactly it. 
Q. If that had not been so, you would not have made those efforts ?-A. No attention 

would have been paid to them if we had. 
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By Mr. DANFORD : 
Q. You are the person then who made complaint against Mrs. Galpin f-A. Yes, sir. 
Q. That was after Orvil Grant became interested in the establishment ?-A. No, sir. 
Q. You went there under him, or in connection with him in some way ?-A. Yes, sir. 
Q. Did be evN say anything to you about having her removed before you made the ef­

fort '-A. No, sir; not a word or syllable. My first effort in that direction was a telegram 
to Mr. Orvil Grant shortly after I got there. I stated that from information I received, I 
believed Captain Harmon to be mterested in the profits of that establishment. I afterward 
wrote to the effect that after the trade was made and the hides accumulated, be came there, 
took charge of the bides, shipped them down the river, and went down with them. Our 
trade at Standing Rock is principally in beef-hides with the Indians. 

Q. You stated these facts to Mr. Grant7-A. Yes, sir. 
Q . .And the effort was made; did you fail to satisfy the agent that Mr. Harmon was the 

real trader Y-.A. I failed to have Mrs. Galpin closed up. I believe that the agent sent my 
communications on to the Interior Department, and a circular-letter came back saying to 
him that if there was any evidence that my representations were correct, to close up the 
establishment. 

Q. You have stated that the extension of the reservation was upon the recommendation of 
the commanding officed-A. He distinctly stated so to me. 

Q. Did you or your firm have anything to do with that yourselves ?-A. I bad nothing 
to do with it in the world, and I don't think the firm had, except that when the rerommenda­
tion went on from Standing Rock, I wrote that it would be a good thing and ought to be 
done. 

Q. To whom was that recommendation addressed; the head of the Interior Department,_ 
A. I don't know, sir. I believe also, but am not positive, that the Indian agent made some 
recommendations, and the agents all along the river. It got to be at the other agencies, or 
sometimes, the sam\3 as it was at our agency-a great deal of whisky introduced. 

Q. Has there been no whisky sold on the re~:ervation since the extension ?-A. No, sir; 
I think not. Certainly not to my knowledge. 

Q. What interest has Mr. Orvil Grant in that post 7-A. I am unable to state. 
Q. What part of the profits does he get ?-A. That I cannot state. I do not know. 
Q. You cannot state what part of the profits he gets, nor what interest be has in id-A. 

No, sir; noL positively. 
Q. Do you know whether be ever put any capital in that post or not ?-A. I think he has 

paid some bills ; in fact 1 know be has. 
Q. Is he credited on the books with any capital stock paid in ?-A. No capital stock, but 

as bills have matured he bas paid some of them. 
Q. Does hP. receive credit for those payments ?-A. I suppose he does in the books at 

Philadelphia. 
Q. But. in the books out there be does not, so far as you know 7-A. No, sir. 
Q. Is Mr. Bonnafon credited on the books with any amount of capital stock paid in?­

A.. No, sir. 
Q. Nothing appearR, then, on those books as to the amount of capital stock put in ?-A. 

No, sir; nothing appears. 
Q. You don't kuow, then, the interest of these several parties 7-A. No, sir; I do not. 

WASHINGTON, Ap'!'il21, 1876. 
J. W. RAYMOND sworn and examined. 

By the CHAIRMAN : 
Question. You are the post-trader at Fort Berthold ?-Answer. Yes, sir. 
Q. When did you receive your last appointment there ?-A. I made the application some 

time in September, J874. I bad been there a year before. 
Q. There was another trR.der or other traders there at the same time V-A. There was Mr. 

Marsh, whose license expired on the day that mine was given. 
Q. Had Durfee & Peck a post-tradership there, too ?-A. Mr. Marsh represented them. 
Q. Who had your license renewed the second time ?-A. I wrote to the Commissioner of 

Indian Affairs. 
Q. Who else assisted you to get that besides yourself?-A. No onf'. 
Q. Do you know of Orvil Grant having telegraphed for you to the Secretary of the In­

terior '-A. Yes, sir. 
Q. What did be telegraph 7-A. What you are getting at is the first year. I came here 

to Washington, and received my license as trader, and it was approved September 1st, to go 
into effect September 25th or 26th, 1874. I went to him, purchased my stock, and had been 
open but three days, when there came a general order closing up everybody, up and down 
the river; the agent closed me up, and I kept closed about ten days. During that time Mr. 
Or i Grant came up to that country, and I told him the state in which I was placed; 
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that I had a large stock of Indian goods that would be almost worthless at any other place 
than at an Indian trading· post. He says, "I will not damage you any. They promised 
me that post, but I will telegraph to the Secretary of the Interior to renew your license, and 
you and I will make arrangements afterwards." 

Q. You did make arrangements afterward '-A. Yes, sir. 
Q. What did you pay him '-A. I say we made an arrangement; it was an indefinite 

arrangement. I knew nothing about Indian trading-posts. I knew nothing about the basis 
on which to place the profits, and it was spoken of paying him a quarter and a third, and it 
was to be left until the next spring, and then decided. During the time he drew on me for 
money. 

Q. How much ~-A. I have paid him, up to this time, about $1,170, somewhere between 
eleven and twelve hundred. 

Q. Has he invested any capital with you 7-A. Not a do1lar. 
Q. Has he transacted any business for you ?-A. No, sir. 
Q. Made no purchases at all ?-A. No, sir; not at all. 
Q. What did you pay for ?-A. I paid him because he said he had a license to the post, 

and I had fifteen or twenty thousand dollars' worth of goods on hand that would not sell at 
any other place. 

Q. You paid him for permis'3ion to trade there, on the supposition that he could have you 
removed if he wanted to 7-A. I suppose that is it. 

Q. Do you continue paying him ?-A. I have not paid him anything since last winter. 
Q. Is there anything due him now ?-A. I believe there is a little to his credit on the 

books-about $150. 
Q. What was the agreement finally settled upon ?-A. Whenever he has drawn on me I 

have paid the drafts. He bas bPen very mild. 
Q. Would you have pa.id more if he had drawn on you ~-A. Well, if I bad the draft I 

would decide about it. 
Q. Is Fort Berthold within the Sioux reservation ?-A. No, sir; it is about 1.:!5 miles from 

Bismarck up the Missouri River. Bismarck is my home. 
Q. Do you spend much of your time at the trading-post ?-A. Very little. I have a clerk 

who was with me about four or five years before I went up there. 
Q. Do you know of any other persons, of your own knowledge, who are paying tribute 

to any one for their license as you are ?-A. No, sir. · 
Q. How long have you lived at BiF-marck ?--A. It will be tltree years the 26th of June. 

Q. Do you know the elder Bonnafon ~-A. Yes, sir. 
Q. Has he ever been in that country ?-A. Yes, sir. 
Q. His son is out there now f-A. Yes, sir; at Fort Stevenson, fourteen miles this side of 

Fort Berthold. 
Q. Do you know Mr. Casselberry ?-A. I have met him once. 
Q. When you made this arrangement with Orvil Grant, was it with him solely, or with 

him as a member of the firm of Bonnafon & Co., or Casselberry & Co. '-A. I do not know 
whether it was the firm business or his own. 

Q. Did he show you any papers giving him authority to grant these licenses up there Y­
A. No, sir. 

Q. Did he show you any letter from the President of the United States in regard to the 
matter ?-A. No, sir. 

Q. Did you ever see one from the Secretary of the Interior f-A. No, sir. 
Q. Did he ever say to you that he had such letters ?-.A. No, sir. 
Q. But how did it happen that you negotiated with him about it ?-A. Well, he was the 

President's brother and I asked no questions. 
Q. But how did it happen that you came to talk to him about it at all-merely because he 

was the President's brother ?-A. When I got to Saint Paul the business men, my friends 
there, said that Orvil Grant and Bonnafon were going up the country, and they had got 
such and such posts; they had got my post and they were very sorry ; wanted to know if I 
had bought too many goods ; they were sorry that I did not get there before and see thes~ 
gentlemen, and make some arrangements ; as I went up the line it seemed to be understood 
that they had the post; and when I got there I went and talked business, because I was in 
such a situation that I had to do it. I did not ask for their authority anti he never told me. 

Q. I suppose you were a little suspicious because y.our prior license had been revoked Y­
A. Well, yes; that was a little damaging to my prospects; only fourteen days after I re­
ceived it it was revoked. 

Q. From whom did your revocation come, the Secretary of the Interior 7-A. I think it 
did, but I don't remember. 

Q. You haven't got it with you 7-A. No, sir. 
Q. You don't remember its terms ?-A. No; only general terms, "Close all traders on 

the river," or something like that. 
Q. Have you any opposition at Fort Berthold 7-A. No, sir. 
Q. Do you expect any ?-A. No, sir; that I do not know. 
Q. Did not Orvil Grant promise you there should be none ?-A. No, sir. 
Q. Do you know of any person applying for the right to trade there since you have had 

it ?-A. 0, I understand that they have applied for it within the last two or three months. 
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Q. You do not know whether it has been granted or not ~-A. No, sir. 
Q. Then that was not a part of the eonsideration for your payments that you should be 

protected from all opposition ?-A. No, sir; I had to take my chances on that. 
Q. The amount you were to pay Orvil Grant would depend upon your profits ?-A. Yes, 

sir. 
Q. Then H was not likely that be would do anything that would lessen those profits ?-A. 

I do not know. 
Q. You had b'.lsiness at Bismarck, I believe ~-A. Yes, sir. 
Q. This fort is some distance above Bismarck? --A. Yes, sir; about 125 miles above. 
Q. You have a general store at Bismarck, trading wit.h the Indians and soldier" and any· 

body that comes there ?-A. Yes, sir; general merchandising. 

By Mr. DANFORD : 

Q. In the testimony of some witness a few days ago, before the committee, I remember 
that he spoke of a circumstance of some boxes containing Indian annuity-goods having been 
left in your store at Bismarck over night, and the. next morning the goods were gone and 
there was a lot of shavings on the floor, which when put together showed the Indian brand; 
do you know anytl1ing about that ?-A. No, sir; it is a falsehood from beginning to end. 
\Ve have bad but one small lot, perhaps six boxes, of cartridge~;, directed to my care, very late 
in the seuson; the prospect was that the Sioux would attack our post, and these boxes of 
ammunition were forwarded to my care to facilitate the transportation from Bismarck to 
Fort Berthold ; they were littl4;1 boxes 1 0 x 12 or 10 x 14 ; there never was a box of Indian 
goods or annuity-g-oods or any goods belonging to the Indian Department in the store. 

Q Since when ~-A. There never was only in that one case. My family was not there 
last winter and I staid in the store ; it was my home, and there has been nothing of the kind, 
at all. 

Q. Did you ever hear this story before 1-A. 0, I have read it before, I have read it in the 
New York Herald, and I beard of it from others that heard it stated before the committee. 
He has told it 80 much I believe be believes it himself. 
'Q. Did you see Mr. Meeker when he was out there ?-A. Yes, sir. 

Q. Did you bear of his operations there ?-A. I did. 
Q. In what way ?-A; Well, in a great many different ways. We heard of him under 

the name of" Thompson," and we heard of him as a Government detective, and as a corre­
spondent of the New York Herald, and .saw him around Bismarck a good deal. 

Q. Can you give the committee any idea of his manner of getting up test.imony out there­
news for the Herald f-A. Well, his associates, with a very few exceptions, were of our lowest 
class. His headquarters was at a low groggery at Bismarck, and when any men of char­
acter or ability would want to talk with him upon these matters be would not have any 
communication with them: he said this thing was all so, and that thing was all so, and that 
Raymond or somebody el~;e had sent these men of ability or character to mislead him. 

Q. Was your store at Port Berthold burnt some time ago ?-A. No, sir; the agency 
buildings were burnt. 

Q. General Custer spoke of a large quantity of flour having been burnt in this building; 
what do you know of that ?-A. The commissary buildings at Fort Berthold were burnt. I 
do not know how much flour there was; I did know at thtJ time, but I have forgotten; there 
was sugar, flour, and pork burned I understood. The fire originated, I am told by those 
who seemed to know about it, (I was not there myself,) in the kitchen or in the laundry, 
they didn't know which, and as there was a great deal of that work being done by Indians 
it is very natural that there should be carelessness in the matter. 

Q. What statements did you ever make to General Custer in relation to your connection 
with Orvil Grant 1-A. I never spoke to him in the world about it pro or con. 

Q. Did General Belknap call at your bouse when be was out in that country, to the neglect 
of Army officers T-A He called ,at my bouse but a moment-merely a social call, after he 
had got through at Lincoln. His visit was a call upon my father-in-law, General Lasuer, 
from Pittsburgh, to bid good-by to him and the ladies th11t had been on the boat with him on 
the trip. My father-in-law and sister went up for a pleasure trip, and happened to be on 
the same boat. 

Q. There was a circumstance spoken of by one of these witnesses of a train having been 
held for some time while General Belknap and yourself were arranging matters in relation to 
those different posts there.-A. That is all a myth, The train was not held three minutes, 
if it was at all. Everybody was ready to go. I walked over to the cars after be came down 
from the house, and they bad got up a bill there by an ex-printer, who has quite a talent in 
that line. He called it the "Great Aggregation," with General Belknap as ganeral manager 

Q. The same that was printed in the New York Herald ?-A. Yes; sir; and I talked to 
General Belknap about it, and I said, in the name of the citizens, that they did not approve 
of such an act, and that it was a direct insult, and told him the name of the man that did it. 
That was my talk with him, and that was the only subject mentioned. . 

Q. Was there any talk between you and him about controlling the posts and the profits of 
them up there?-A. Nothing of that kind or description. It was not referred to. I did not 
feel well enough acquainted with him for that, if I had ;:;o desired. 
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Q. Have you bad any connection with any other person than Orvil Grant in this Indian 
tradership Y-A. No one whatever, only my partner, Mr. Fairchild. 

Q. All the subsidy you have paid is $1,100 you have paid to Mr. Grant ?-A. Yes, sir. 
Q. What influence, if any, of an improper character, was brought to bear by you upon the 

Department here in procuring that post Y-A. None whatever, that I know of. 
Q. You procured it in the first place directly from the Department ?-A. Yes, sir. I car­

ried out the letter of the law in making my application. 
Q. 'l'hen your right to trade was revoked by a general orded-A. Yes, sir; a general 

circular-letter. 
Q. At what time did you honor the last draft made by Mr. Grant? -A. I think it was in 

December-perhaps November. 
Q. Have you met him since '?-A. Yes, sir. 
Q. Have yon talked this matter over with him Y-A. No, sir. 
Q. Do you know whether be still has a claim on you ?-A. No, sir; I do not know 

whether hB has or not. I suppose he has. 
Q. You still hold yourself ready to respond to any reasonable demand ?-A. Yes, sir; in 

accordance with our agreement. He bas been very mild, as I say. 
Q. You say you think you have been rather favored ?-A. Yes, sir. In regard to this flour 

business I feel as if I would like to relieve myself. I have been anxious to answer this man 
Meeker, who has been saying so many things about me, but I had no chance, and of course 
I could not do it through the papers, for he would beat me at that. He claims that his life 
was in da11ger up there, but he was just as safe as a man would be here. No one attempted 
to interfere with him, and be was left alone, the same as I am here. .Everybody tried to 
treat him socially. He also claims that he could not get money. He got drafts cashed at 
our place, and could have got more if be had bad the proper indorsement. They talk about 
my getting a large amount of flour just before the fire, and selling it at an exorbitant price. 
We have never had as little flour on band before or since at that season of the year as we 
had at the time of the fire; and instead of getting an exorbitant price for it our regular price 
is $4; sometim~::s, in lots, $:3.95. My first lot was $:t75 to the post: and I do not think we 
sold over three hundred sacks that winter; and $4.50 or $4.25 was the highest that I charged 
them; whereas a month later I could have got $6 a sack for it. But that being my own 
post I protected it first. I knew that an exorbitant price at that time would have brought 
me into bad reputation with the Department, and so I sold it at a low price, and to my own 
loss pecuniarily; but I got a good profit on the flour. If there is anything in the !!tatement 
that concerns me I would like to have it read over, and I will refute it or acknowledge the 
corn. 

WASHINGTON, April 24, 1876. 

JAMES G. PITTS sworn and examined. 

By the CHAIRMAN: 
Question. You are the post-trader at Fort Rice, in Dakota Territory ?-Answer. Yes, sir. 
Q. You were appointed June ::10, 1~74, as the record shows ?-A. Yes, sir. 
Q. Who was your predecessor ?-A. Capt. William Harmon, or Durfee & Peck. 
Q. Do you conduct the business there yourselff-A. I do, personally. I reside there. I 

have a partner, Albert D. Smith, of Cincinnati. 
Q. Where did you reside when you were appointed ?-A. In Cincinnati. 
Q. Under what circumstances did you secure this appointment-who got it for you ?-A. 

Well, I had some difficulty in obtaining it. I applied for it in the summer of 1873 first, and 
I was recommended by the then governor of my State, Governor Noyes, Captain Wickoff, 
the secretary of state, and Mr. McCrary, of Iowa, Dr. ThroB, United States marshal of the 
southern district of Ohio, and General Comley, of Columbus. 

Q. Did you come here in 1873 about the matted-A. No, sir; I sent on my papers. I 
sent them directly to the Secretary of War. 

Q. You were not appointed then, as the record shows ?-A. No, sir; I was not appointed. 
I was not satisfied and I came on myself in 1874. I procurred further recommendations. I 
was then recommended by General Sherwood, General Garfield, Mr. Monroe, and Mr. 
Gunckel, who were then members of Congress from my State. 

Q. Did you go to see the President about it ?-A. No, sir; I did not see the President. 
Q. How long did you remain here during the summer of 1874 prior to receiving the ap· 

pointment ?-A. I remained here two days. 
Q. Did you receive the appointment while you were here ?-A. No, sir; I received it 

about two or three months afterward. I was here early in the spring of lt374; I believe it 
was March. 

Q. DiJ you see the Secretary of War personally Y-A. Yes, sir. 
Q. Did you have any other person call to see him on your behalff-A. I did have Mr. 

Tomlinson, a brother-in-law of the Secretary. 
Q. ·was he in ·washington at the time ?-A. No, sir; he came on here. 
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Q. At your instance ?-A. He came on to visit his sister, and I got him to mention the 
fact of my being an applicant for a post·tradership, and if he could do anything for me I 
wanted him to do it, but I do not think he bad any influence. He is now dead. He first 
gave me the idea of applying for a post-tradership. 

Q. Had you business negotiations with him prior to that ?-A. He was my clerk at the 
Put-in-Bay House in the summer of 1873. I was instrumental in employing him there one 
summer. 

Q. He suggested to you to apply for this post Y-A. No ; he did not suggest it. He told 
me how be bad been interested with his brother James at Camp McDowell, Arizona, and 
that there was not much money in that post, but some posts there was money in. That gave 
me an idea, and I thought I would try for a post myself. 

Q. Did you get any one else to speak to the Secretary of War about it ?-A. I had Gen­
eral Benham, of Louisiana, write to the Secretary of War about it. 

Q. Have you got your license as post-trader with you ?-A. I have not; it 1s like all 
other licenses except that it is inserted in the writing, "By order of the President." 

Q. What was the cause of that peculiarity in your commission ?-A. I can only account 
for that in this way: I have understood that the President ordered Durfee & Peck removed 
from the Missouri River posts, and this being one of their posts, I can only account for it 
in that way. 

Q. Was General Benl1am the only other person-did yon have any person else to aid you 
here in Washington ?-A. The members of Congress, and at the head of them General Sher­
wood, and Mr. Foster. 

Q. Did you ever pay any consideration to any one for securing your appointment ?-A. 
I never did. 

Q. Did you and your partner ever share the profits of the post with any person Y-A. I 
suggested to John Tomlinson to be my partner, and hestarteJ out with me as a partner. He 
bad been a post-trader and Lad experience; be was an acquaintance of mine; he had been 
in the office with me that summer, and I suggested to him that if I could get a post we would 
f!O in together, putting in au equal amount of capital. I have our written contract now 'at 
the hotel, signed by both of us. Our articles of copartnership were these, that we were both 
to devote our whole time and attention to the business; we were to contribute alike in capi­
tal and to share alike in the profits. On my going out to Fort Rice he was lying very low at 
Harrods burgh, at his brother's, Dr. Tomlinson, and I went out there and secured the post. I 
was required to report there by the 20th of October; I asked for an extension of time. I ad­
dresRed a request to the Adjutant-General of the Army a:skiug for an extension, and I received 
an affirmative reply, giving me until the 20th of October to report there for business. I went 
out there, and my business was to effect an arrangement for the transfer of the buildings and 
the goods and fixtures with Captain Harmon. Mr. Tomlinson was sick; be could not be there 
with me, and in December be died. I did not see him after I went West. I did not effect 
an auangement with Durfee & Peck when I went there. One reason was that Tomlinson, 
my partner, was not there, and I made an arrangement to wait until the following spring, so 
that Captain Harmon really carried on the business until the spring of lf:l7S; I received a 
portion of the profits; Mr. Tomlinson had given me his money; I had what he had at the 
time; we did not have money enough to make the purchase, and I was in hopes that 
he would recover and be on the ground and see for himself, as he had had experience in 
other posts. I did not know the wants of a military post. 

Q. How much money had he advanced to you ?-A. He advanced to me about $1,500; 
he gave me that on the eve of my leaving for Fort Rice. He died in December. 

Q. You returned that money to his representatives, I suppose ?-A. I have not, yet. 
Q. 'l'ben is his estate still interested in the business ?-A. No; only so far as I owe him 

this money; it is not interested in the profits. Immediately after John's death, I came East 
and secured another partner, Mr. Smith, but I did not have the capital myself to pay my 
portion of this purchase-money, and Dr. Tomlinson, the administrator, agreed to let me 
keep this money for two years, so I :still owe that to the estate ; it required more capital 
than I at first supposed. I met Colonel Peck in Saint Louis, and be brought me an inven­
tory of $28,000 for buildings and goods. 

Q. Dues Mr. Smith reside there with you ?-A. He is out there with me. 
Q. Then, there were no improper means used to secure the appointment T-A. By no 

means, sir. 
Q. Did the Secretary of War know that Mr. Tomlinson was to be your partner in the 

event of an appointment ?-A. No, sir; I never mentioned the Secretary's name. 
Q. You don't know whether Mr. Tomlinson did or not ?-A. No, sir. 
Q. That agreement between you and Mr. Tomlinson was made before the appointment 

wns made f-A. No, sir; after the appointment, I think. 
Q. You said he had come to visit his sister here, the Secretary's wife, ani that you re­

questf\d him to mention it to the Secretary. At that time was it understood between you 
and him that he was to be your partner ?--A. No, sir; not positively. 

Q. But you had spoken of it that he should have an interest io it if you secured the 
post T-A. Yes, sir. After the appOintment was made, I drew up short articles of copart-



256 SALE OF POST TR.A.DERSHIPS. 

nership and gave him a copy. I would not have taken any pa:·tner had I had means enough 
myself. 

Q. Have you ever paid anything for political assessments up there Y-.A.. I never have. 
Q. You did not share any of the profits you received from the business which was done 

under your license by Durfee & Peck with Tomlinson's estate Y-A. Yes, sir; one-half. 
Q. Do you recollect what his interest in that business yielded his estate from October, 

1874, to the 1st of May, 1875?-.A.. It was but a few hundred dollars. I don't remember. 
Q. In May, 1875, you bought out the firm of Durfee & Peck and took charge of the 

business with your partner, Mr. Smith, and have been conducting it since 7 -A. Yes, sir. 

E. vV. RICE sworn and examined. 
WASHINGTON, April 26, 18i6. 

By the CHAIRMAN: 
Question. Where do you reside ?-Answer. In Washington. 
Q. How long have you resided here 7-.A.. I have lived here since the beginning of the 

war most of the time. 
Q. Where was your pla~e of residence prior to that !-A.. In Oskaloosa, Iowa. That is 

my real residence. I am only temporarily residing in Washington. 
Q. But you are here continuously!; you are practicing law here.-A.. Yes, sir. 
Q. I see that on the 6th of October, 1870, you were appointed post-trader at Fort Richard­

son, Tex., and held it until February 20, 1872. From whom did you receive that appoint­
ment T-.A.. From the Secretary of War. 

Q. By whom wore you recommended 1-.A.. No person. I was appointed on my own 
application. 

Q. You were an old acquaintance and friend of his ?-A. Yes, sir; for twenty years. 
Q. Who conducted the business at Fort. Richardson while you were trader ; did you con­

duct it yourself1-A. No,' sir; I appointed an agent named Broughton, and gave him n. 
power of attorney to go there and inaugurate the business. 

Q. Did you furnish him the capital to go into the business 1-A. No, sir; I never beard 
from him again, except that I received through the post-office the papers I had given 
him. 

Q. Dill be ever open a tmtling establishment at Fort Richardson 1-A. No, sir; he did 
not. Afterward, General Van Antwerp, an old friend of mine from Iowa, who was on duty 
in Texas, came to me in this city, and wanted me to let young Gre~ory go there and take 
charge of the post. He told me that Gregory was a young man who had been in San Antonio 
with him in business, and gave him a very good reputation, and he wanted some one to 
take charge of it. So I got General Van Antwerp to go with me to the Secretary of War, 
and tell the Secretary what kind of a man Gregory was, so that he would be satisfied that 
be would be satisfactory to the officers there. I tendered my resignation, and made arrange­
ments with Gregory for his appointment; he was to run the business and divide the profits 
with me, giving me one-third. He entered into the business there and conducted it up to 
about six months ago. The post had been denuded of a govd many of its troops, and there 
was a good deal ot opposition in the trade, so that it became valueless as a trading-post, 
and he resigned, aud has wound up, or is winding up the business. 

Q. He is the trader there now Y-.A.. I think not. 
Q. Did you furnish any capital to Gregory 1-A. No, sir. 
Q. What did he pay you the one-third of the profits forY-A. The post was mine in the 

first place, as a. trading-post, and he furnished no capital himself, really. The goods he 
purchased in San Antonio from people he knew, on credit. 

Q. Still be was responsible for them 1-A. Certainly. 
Q. You were not liable for any debts of the post Y-A. No, sir. 
Q. What amount of the profits did he pay you up to the time he went out of busi­

ness ·?-A. Up to the present time I have received, I think, something between fifteen hun-
dred and two thousand dollars-less than $:l,OOO. · 

Q. I see that William .A.. Sayler was appointed post-trader at Fort Clark, Tex., the 6th 
of October, 1870. Did you assist him to procure that appointment 1-A. I think I did. I 
knew of his appointment anyhow, and I think I assisted him in getting it. 

Q. Do you know anything about that post, whether it is a valuable post or not Y­
.A.. I do not. 

Q. When his commission was made out it was sent to you, as the records of the War 
Department show 7-.A.. I think it is likely, though I don't remember positively about it. 

~· Do you know who succeeded him in the post at Fort Clark ?-A. No, sir; I do not. 
Q. You don't know that W. E. Friedlander is the trader there now 1-A. I know there is 

a Friedlander trading there somewhere, but' did not know that it was at Fort Clark, or 
where. 

Q. Who recommended Sayl(>r to the Secretary of War in addition to yourself ¥-A. I think 
it was Mr. Clark, of Texas. They were both Iowa men formerly. Mr. Clark was a mem-
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her ot Congress from Texas, and Sayler lived in the southern part of Iowa, too. Clark was 
originally from Davenport. 

Q. Had you any interest in that trading-post at Fort Clark ?-A. No, sir. 
Q. Had you any interest in its profits ?-A. None whatever. 
Q. You never received anything for procuring or assisting to procure that appointment~-

A. No,f'ir. . 
Q. Henry Reed was appointed post-trader at Mojave, Arizona Territory, in November, 

1870. You assisted to procure that appointment ?-A. Yes, sir. 
Q. \Vho else recommended him ~-A. He was recommended by Senators Nye and Stew­

art ; he was an old Californian. 
Q. Had you any interest in that post ?-A. I would have had an interest if it had amount­

ed to anything. He never made any money there. 
Q. Had you an agreement as to an interest there f-A. Yes, sir; I was to have a half-in­

terest in the profits, but never received anything at all. 
Q. When the Secretary of War appointed Mr. Reed and Mr. Gregory at your solicitation 

with others, did be know that you were to be interested in those posts ?-A. Well, he must 
have known that Gregory was, because that was my post. It had been in my name, but I 
don't remember whether I ever told him that I was going to have an interest with Reed or 
not; I knew Reed very well, and took him up and introduced him to the Secretary. and told 
him all that I knew about it, but I don't remember whether I told the Secretary whether I 
was to have an interest with Reed or not. 

Q. You never received anything from him in any way~-A. Not from that post. He is 
post-trader at Wingate now, and I have a half-interest in the profits of that post. I have re­
ceived twellle or fifteen hundred dollars from him since he has been at Wingate. 

Q. George L. Cook was appointed the trader at Wingate.-A. Yes, sir; I was to have 
gotten some interest with him, but Cook made no money, and after he had been there about a 
year he abandoned the post and went lio Chicago. 

Q. Then you had Reed appointed, and have one-half interest in the profits of the concern:~ 
-A. Yes, sir. 

Q. Have you ever invested any money in it at all ?-A.. No, sir. 
Q. Did the Secretary of War know that you were to have one-half interest in the profits 

there or not ~(-A. I don't know whether he did or not. I don't remember whether I ever 
told him or not. 

Q. Were you in the habit of telling the Secretary what your interests were in these appli­
cations you made to him ?-A. No ;~I did not tell him anything more about them than I did 
in any other business. 

Q. Do you know JohnS. Evans, trader at Fort Sill ?-A. Yes, sir. 
Q. Do you recollect his being here in the fall or summer of 1870 ~-A. Yes, sir. 
Q. He was then endeavoring to be re-appointed 'post-trader at Fort Sill f-A. Yes, sir. 
Q. Did he engage your services to assist him in his re-appointmemt ¥-A. He did. 
Q. What did you do for him ~-A. I went to see the Secretary two or three times about it. 

I don't remember the details of what was said, but I remember this-that the appointment 
had been already given, either given or promised, to Mr. Marsh, of New York, and that he 
could not be appointed; then l endeavored to have some arrangements made by which Ev­
ans could remain, I asked if the Secretary would consent if we could make any arrange­
ments with Mr. Marsh for Evan8 to continue in the business, and that was about the extent 
of it as I remember it now-of what was done. 

Q. You made inquiry of the Secretary if Evans could make arrangements with Marsh?­
A. Ycf;, sir. 

Q. What was the reply of the Secretary 7-A. I don't remember exactly what it wa> now, 
but I know the result was that they did make an arrangement. 

Q. Diu the Secretary suggest to you to go and make arrangements with Marsh ?-A. Yes, 
sir. 

Q. Did the Secretary suggest to you that the arrangement was to be made or cnlld be 
made ?-A. I think it was to the effect that any arrangement he might make with Mr. 
l\farsh would not be objected to by the Secretary. 

Q. 'Vhat interest bad you in procuring Mr. Evans this appointment ?-A. Only as em­
ployed by him to aid him. 

Q. What did you receive for your services ?-A. I got $1,000 or$1,500. It was a matter 
I left entirely to him. l was out when he went away, and he either dropped me a note or 
sent me word to send him my bill ; and I wrote him a note and made some charge of $1,500, 
and be objected to it, when I left it entirely to him to pay me what he thought my services 
were worth, and he paid me, I think, $1,000. 

Q. Joseph Loeb was appointed post-trader at Fort Concho December 6, 1873 ?-At 
Yes, sir. 

Q. Yon assisted in procuring his appointment 7-A Yes, sir; be came on here with the 
recommendation of some of the staff-officers thare, and was introduced to me by a gentleman 
whose name I forget now, though I know him very well. 

Q. What amount of money did Mr. Loeb pay you for your services in that matter 7-A. 
Two thonsand dollars. That was in 1873. 

Il. 1\Iis. 184--17 
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Q. Have you any interest in that post now ?-A. None in the world. 
Q. Are these two posts at which Gregory and Reed are traders the only ones in which 

you are now interested ?-A. The only one in which I am now interested is Wingate, and 
Gregory is winding up his post. . 

Q. What other posts have you been interested in ?-A. I helped Major Hick to get the 
appointment at Fort Griffin, and he is there still. I was not interested in the business at 
all. He paid me $2,000 at that time, and was to pay me $3,000 more at different times. 
He either gave me his notes for the other payments, or else I drew on him through the bank, 
I don't remember which. Anyhow it was all paid-the $5,000. 

Q. Are these the only persons from whom you have received money for procuring appoint­
ments as post-trader ?-A. Yes, sir. 

Q. And you were not interested in any way as a partner save as you have heretofore 
stated. Has General Hedrick been in town within the last week ?-A. No, sir. 

Q. Has he his (lffice with you when he is in Washington ?-A. No, sir; but he is in my 
office a great deal when he is here. 

Q. You are old friends 1-A. Yes, sir. 
Q. You had no business with him in thesE:\ matters 1-A. No, sir. 
Q. Were you in the habit of getting other appointments or contracts, or doing other busi­

ness with the War Department, for persons for pay ~-A. No, sir; I never received a cent of 
money in my life for getting an appointment. I have helped people get appointments, too­
political appointments-but I never have, and never would, receive a cent for that sort of 
service. These I regarded as the business-places occupied by business-men for business­
purposes. 

Q. And that they could afford to pay for procuring them ?-A. Certainly. A young man 
or merchant, unless he has some political influence at home, cannot get the appointment 
unless he gets somebody to assist him. 

Q. Your relations with the late Secretary of War "ere friendly and intimate 7-A. En­
tirely so. 

Q. Did he know that you were in the habit of receiving interests in the business, or 
money considerations for these appointments ?-A. I never told him a word about it. He 
must have known that I was interested in the first one; and whether he knew or thought 
anything about any interest I had, I never knew. He never asked me any questions about 
it, and I never volunteered any information. 

Q. Had he any interest in these appointments in any way?-A. None whatever. 
Q. Did you ever pay him, directly or indirectly any sum of money for securing these ap­

pointments from him ?-A. No, sir. 
Q. Did you ever pay any person for him ?-A. No, sir; no person. No person had a 

dollar or a dime's interest in it, except myself, either in the Government employ or not. 
Q. Did you ever ask of the Secretary of War an appointment to any post which here­

fused you ?-A. Yes; I tried to get two or three which I could not. 
Q. Where were those ?-A. I tried to get an appointment at a fort below Fort Wingate; 

I wanted to get one of Harry Reed's men appointed there at Camp Apache, in Arizona.; I 
did not get it. I also tried to get an appointment at Camp Apache, Arizona, and one in 
Texas, Fort Craig. 

Q. For whom did you try to get those posts ?-A. I tried to get them both for a young 
man who used to be iu the same interest with Mr. Reed. 

Q. You say that the Secretary of War may have known that you were interested in Fort 
Richardson, which was in your own name?-A. Yes, sir; I think when I went up 
there with General Van Antwerp, I may have told the Secretary. There was no reason why 
I should not have told him. 

Q. Did the Secretary know, from the interest you manifested in these other appointments, 
that you were receiving pay for them ?-A. Well, I didn't know his conclusions. I think if 
he gave the matter any thought, he would have supposed I was not working for them for 
nothing. 

Q. You never told him that you were receiving pecuniary interest for appointments at his 
hands ?-A. No, sir; but I would not have hesitated to have told him if he had asked me. 

Q, You have stated the only interest you had in any post-traders hips, and the only pecu­
niary considerations you have received from the others for procuring them ?-A. Yes, sir. 

Q. You say that none of the profits arising therefrom, or the sums of money received 
therefor, have been ever divided by you with the Secretary of War or anybody else ~-A. 
Yes, sir. 

By Mr. RoBBINS : 

Q. Do you know of anybody that ever did divide with the Eecretary of War, if you did 
not ?-A. No; I do not. 

By Mr. DANFORD: 

Q. You reside in this city f-A. Yes, sir. 
Q. Are you in Government employ ?-.A. No, sir; I never \.Yas in my lift>, except in the 

Army. 
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WASHINGTON, April 27, 1876. 

Louis B. ST. JAME~ sworn and examined. 

By the CHAIRMAN : 
Question. Yon were appointed post-trader at Camp Apache, Arizona Territory, April 9, 

1875 ?-An~wer. That is the date of my appointment. 
Q. Where had you resided previously ?-A. In Prescott, Arizona. 
Q. Who procured you this appointment? -A. I suppose Mr. Stevens did, by the recom­

mendations of citizens of Northern Arizona. 
Q. Did you make application yourself for it ?-A. Yes, sir; through Mr. Stevens. I sent 

him a petition. 
Q. Were you ever here in Washington to secure it yourself! -A. No, sir; I never left 

home at all. 
Q. Have you a partner in the ;concern ~-A. Yes, sir two; C. P. Head and Hugo Rich-

ards. · 
Q. Were they your partners at the time you received the appointment ?-A. No, sir; I 

had no means, and they furnished me the means. 
Q. Where did they reside previously ?-A. At Prescott. I was clerk for C. P. Head for 

about four years. 
Q. Did they use their influence to get you the appointment previously ?-A. Yes, sir; 

they signed the petition. 
Q. Do you know who saw the Secretary of War on the subject ?-A. Mr. Stevens, I 

think. No one else that I know of. 
Q. Did your appointment cost you any money ?-A. It did not. 
Q. You paid nothing to him ~-A. Nothing to him, or any one else. 
Q. Is Mr. Stevens interested in the concern with you at all ~-A. No, sir; and no other 

persons than as I have stated. 
Q. Then you used no undue influences to obtain your appointment ~-A. No, sir ; and 

never heard of any being used. 
Q. Are you interested in any other post-tradership ?-A. I am not. 
Q. How many companies are at your post ~-A. Four companies. 
Q. Have you ever paid auy money for political purposes ?-A. I never have. 
Q. Have you ever been requested to pay any ?-A. I never have. I have not been there 

a year yet. I entered on my duties on the 5th of June. 
Q. Do you know whether, at any other of those posts, the traders have paid any money? 

·-A. I do not. I have beard that they have paid money for political purposes, but do not 
know of my own knowledge. 

Q. You don't know of any of them having paid money to proeure their appointments~­
A. I do not. I never heard anything of the kind, either. 

WASHINGTON, Ap1·il 28, 1876. 

A. L. BONNAFON, Jr., sworn and examined. 

By the CHAIRMAN: 
Question. You are post-trader at Fort Stevenson, Dakota Territory '-Answer. Yes, sir. 
Q. You were appointed July 3, 1874.-A. Yes, sir. 
Q. Through whose influence did you receive that appointment ?-A. From my tather. 
Q. Was be the only person '-A. I don't know about that. I suppose he got it through 

the iufluence of Mr. Orvil Grant; I presume so, but of that I a.m not positive. 
Q. Had you been an applicant for the post at Fort Lincoln ~-A. Yes, sir. 
Q. Did you ever receive a telegram from the President of the United States regarding that 

matter 1-A. Yes, sir. 
Q. Have you got that telegram with you ~-A. No, sir; I have not. 
Q. What ·was the nature of that telegram ~-A. As near as I can remember it was, "Your 

papers ·will be forwarded to-day;" or, "Your appointment will be forwarded to-day, for 
Fort Lincoln." I think that was between the 1st and 4th of July, 1874-it was either in 
the latter part of June or tbe first of July. I think it was in the latter part of June. 

Q. Where was the President at the time ?-A. In Washington. 
Q. Had you known the President of the United States yourself?-A. No, sir. 
Q. Had you filed your papers asking for the appointment at Fort Li::!coln ~-A. Yes, sir. 
Q Through whom ?-A. Through Mr. Casselberry. 
(l. Had Mr. Orvil Grant interested himself to get you Fort Lincoln ~-A. I don't know. 
(~. Was Mr. Casselberry a partnel"of yours ?-A. No, sir. 
Q. What ('aused him to interest himself for you ?-A. ·well, he and my father together 

did; he was a friend of my father's. 
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Q. Did your father come to see the President about your appointment ?-A. Not that I 
know of. 

Q. Is there any other person that you asked to see the PrE>sident for you ?-A. No, sir. 
Q. Did Orvil Grant see the President for you ~-A. That I don't know. 
Q. Did he ever tell yon that he did ?-A. No, sir. 
Q. In his testimony he says that he supposes he was instrumental in having you ap­

pointed. He says, '' Perhaps I had better modify that a little. I presume I was instrumental 
in getting one man appointed as post sutler at Fort Stevenson." You say you had never 
known the President of the United States, and your father did not come to see him ?-A. 
Not that I know of. 

Q. And Mr. Casselberry did not come to see him that you know oH-A. No, sir. 
Q. Your papers were forwarded to you for Fort Lincoln '?-A. No, sir; not to me. I 

never got the papers. 
Q. Who forwarded your application ?-A. I left it in Mr. Casselberry's office in Philauel­

phia. 
Q. Was Mr. Orvil Grant in Philadelphia at the time ?-A. No, sir; I think not, but I am 

not sure about that. 
Q. You left your application for Fort Lincoln at Casselberry's office in Philadelphia ~-A. 

Yes, sir; I beheve that is the way of it. 
Q. Did you meet Mr. Orvil Grant about that time ?-A. I think I met him a few days 

afterward. Mr. Grant called on me on Fourth street. 
Q. What took place when he called there; was it with reference to Fort Lincoln ?-A. Xo: 

Fort Lincoln was not mentioned at all then. 
Q. 'What fort was mentioned ?-A. Fort Stevenson. 
Q. '\Vhere were you when you received the President's telegram ?-A. At Schultz's office, 

on Fourth street, in Philailelphia. 
Q. You received a telegram from the President of the UnittJd States saying- that the papers 

or appointment for Fort Lincoln were made out ?-A. That they would be forwarded by 
next mail. I think it was on or about the Ist of July. 

Q. Where were they to be forwarded, to Philadelphia ?-A. Yes sir. 
Q. Were they forwarded to you ?-A. No, sir; I never received them. 
Q. Then what papers were forwarded to you ?-A. I was told to make out my application 

for Fort Stevenson, which I did. I sent that through Mr. Casselberry, or at least left it at 
his office, to look and see that it was properly written, and he forwarded it to \Vashington. 

Q. And that appointment you received on the 3d of July, 1874 ?-A. Yes, sir. 
Q. When Orvil Grant came to see you at your office, was it agreE>u between you and him 

that you were to ha.ve that appointment ?-A. My father told me that I was to have that ap­
pointment. Mr. Grant did not. 

Q. You never talked with Mr. Grant about it at all ?-A. I think I might have asked him 
about my papers, when I might expect them. 

Q. What made you ask him that if you had never talked to him about it ?-A. \Vell, I 
suppose he knew something about it. 

Q. It was strange that you talked to him about a thing coming, if he didn't know that 
you had filed any papers there 1-A. \Yell, l don't know. I might have asked him some­
thing like that. 

Q. ·would you be likely if you met me in the street to ask me when your papers might be 
expected ?-A. I would if I had told you about it. 

Q. But you say you did not tell Mr. Grant about it.-A. No, I don't say so. I say that I 
did not talk to him about it, and I did not to my recollection to any extent. He knew that I 
had papers there. 

Q. Did you ever tell him so ?-A. I told him my papers were forwarded. 
Q. Did not he know all about it ·?-A. I suppose he did. 
Q. You say you never had any bargain with Mr. Grant about it ?-A. No, sir; I never 

had a bargain with him about it. 
Q. Had your father ?-A. None that I know of. 
Q. Had Mr. Casselberry ?-A. None that I know of. 
Q. Then you do not know why it was that you asked him when you might expect the 

papers from Washington '-A. I told you that I had said to Lim that I had forwarded my 
application for Fort Stevenson, so he knew about that. 

Q. How does it happen that the President of the United States knew your address in 
Philadelphia ?-A. I don't know that. My appointment, the papers that came there, were 
directed in care of 420 Library street, that being Mr. CasselbE>rry's office. All communica­
tions came that way. 

Q. Do you know the reason why, when you bad applied for Fort Lincoln, and the Presi­
deut had telegraphed to you that the appointment ·was made out, you were afterward changed 
to Fort Stevenson ?-A. I never heard. I have heard rumors-nothing definite. 

Q. Did you ever have any talk with Orvil Grant as to the reason ?-A. No, sir; none at 
all. 

Q. Ro you don't know why ~-A. I don't know posith·cly; I have never heard positively. 
Q. When the President telegraphed you th&t your papers were made out, did not yon mal' 
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inquiry why you were changed? -A. I did, and could learn nothing definite in regard to it. 
Q. Of whom did you inquire f-A. I asked my father and Mr. Casselberry. 
Q. Did you ever speak to Orvil Grant about it 1-A. I never did. I never have had much 

to sav to Mr. Grant. 
Q: Did you take possession of Fort Stevenson unJer that appointment ?-A. Yes, sir. 
Q. Whom did you buy out ?-A. Mr. Marsh. 
Q. He was the agent for Durfee & Peck, I believe ?-A. Yes, sir. 
Q. How long did Marsh remain there after you had got the appointment; did be notre­

main there for some time doing the business 7-A. First my father wanted to buy him out, 
but they coulJ not come to any arrangement. My father came back, and be and I both 
went out in September, and then it was so late we could not get any goods up the river, and 
the Northern Pacific Road would soon stop running, and we could not get goods to the fort, 
and Mr. Marsh remained there until April, J 875. 

Q. He pct.id you a commission per month for his remaining there ?-A. Yes, sir. 
Q. How much did he pay you ~-A. One hundred and twenty-five dollars. 
Q. Had you any person interested with you at Fort Stevenson ~-A. Yes, sir; J. S. \Vin­

ston. 
Q. You and ·winston bought Marsh out ?-A. We did not buy all his stock. We bought 

his buildings, and what we could buy of him. 
Q. Had you any other partners than Winston f-A. No, sir. 
Q. Did you pay any person for procuring you that appointment at all ?-A. No, sir; I did 

not. 
Q. Did your father ?-A. No, sir. 
Q. Did Mr. Casselberry, or any one for you ?-A. No, sir; I have no knowledge that a 

cent was paid to any one. If there ever had been, it would not have been made out of the 
business, for it was not a profitable post. 

Q. Were you ever in charge of the trading-post at Standing Rock ?-A. I was, for a shor 
time. t 

Q. What was the name of the firm trading there ?-A. J. R. Casselberry was the princi­
pal. The firm was J. R. Casselberry & Co. 

Q. Mr. Orvil Grant and your father were the partners there ?-A. I believe so. 
Q. What time was it that you were in charge of this trading-post at Standing Rock ?-A. 

I took charge of it the 1st of November, lt:l74, I think, and then I went again and took 
charge of it for a while last fall. 

Q. Have you ever visited these different trading-posts on the Upper Missouri, in company 
with any person Y-A. Yes, sir; with Mr. Orvil Grant. 

Q. Which post did you visit ?-A. Fort Rice; but we were on our way to Standing Rock 
at the time. I have been myself to different posts there, but never with any one. 

Q. Did you ever send a man named Wilson to take charge of the trading-post at Fort 
Berthold 7-A. No, sir. 

Q. Who was at that post ?-A. Mr. Raymond. 
Q. Were you ever to have had that trading-post ?-A No, sir. 
Q. Was it never promised to you Y-A. No, sir; never promised. 
Q. Had you never any conversation with Orvil Grant about it ?-A. Yes, sir; I asked 

him whether I could get it. 
Q. Didn't he promise to give it to you on the 1st of May ?-A. No, sir; he did not promise 

it to me. 
Q. Didn't you expect to get it on the 1st of May Y-A. No, sir ; I did not expect it; I spoke 

to Orvil Grant, and asked him whether he could get it for me, and he said he would see; 
that if I could buy out Mr. Raymond's stock, he could get me the appointment. Mr. Ray­
mond was anxious to sell and get out; but I said nothing more to Mr. Grant about it. 

Q. Who is at Fort Berthold now ?-A. John Whalen. 
Q. Is not Mr. ·winston there a partner of Raymond f-A. No, sir; Winston has no con-

nection with Raymond whatever. 
Q. Is he a partner of yours ~-A. Yes, sir. 
(~. Is he not at Berthold ?-A. No, sir; he is at Stevenson. 
Q. Has he been elected by the officers out there since this new condition of things has 

existed ?-A. Yes, sir. 
Q. And he is endeavoring to be made the post-trader there ~-A. Yes, sir. 
Q. Do you know Colonel Scully at Fort Rice ?-A. Yes, sir. 
Q. Have you ever had any conversation with him about the post-traderships in that 

country?-A. No, sir ; I have not. 
Q. Did you ever say to Colonel Scully that you had the commission of every one of those 

officers, on the Upper Missouri, in your pocket V-A. No, sir. 
Q. Did you ever say to him that you could get any of them removed if you wanted to do 

so ~-A. No, sir; I did not. 
Q. Did you never say anything that might be so eonstrued f-A. I told Colonel Scully 

at the time, or I told Mr. Pttts in regard to that, and I went down to see Scu1ly, but he was 
such an ungentlemanly fellow that I would not have anything to do with him. He would 
not even give me a chance to say anything to him ; he ·was a kind of man that I did not 
want to have anything to do with. 
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Q. Had you ever any conversation with him at all on this subject ?-A. No, sir; never. 
Q. Are you interested yourself in any other post than Stevenson f-A. No, sir. 
Q. You have no interest whatever in any other 7-A. No, sir. 
Q. Your father and Casselberry are interested at other points ?-A. At Standing Rock 

only. 
Q. You say you have never paid any person at all for your post-tradership at Steven­

sonY-A. No, sir; I never have. 
Q. How long have you been out in that country ?-A. I have been out there since Sep­

tember, 1874; I have been on here twice since. 
Q. What induced you to think of going into this post-trader business '-A. I don't know. 

My fathc:r was the first oue that proposed it to me. 
Q. Had your father been interested out there '-A. No, sir. 
Q. Do you know what called his attention to the subject !-A. I do not. 
Q. Had Mr. Casselberry ever been interested out in that country ?-A. Never that I know 

of. 
Q. Was it your father who suggested that you should make application for Fort Lin­

coln ?-A. Yes, sir. 
Q. And the President telegraphed that your appointment for that post would come on and 

it did not come, and then you changed your application, and made it for Fort Stevenson?­
A. Yes, sir. 

Q. Did your father make that suggestion to you also f--A. Yes, sir; he and Mr. Cassel­
berry. 

Q. And you say that Mr. Grant never did make any suggestion to you ?-A. No, sir; be 
never bad any talk with me on the subject. 

Q. You say that Mr. Grant is a partner with your father and Casselberry at Standing 
Rock ?-A. I know be bas been. Whether be is now or not, I d:m't know. I don't know 
anything of their business. 
"' Q. Had you ever heard Mr. Graut say that he had control of the appointments on the 
Upper Missouri ?-A. No, sir; I never have. 

Q. You don't know that he had '-A. No, sir; I do not. 
Q. Did you divide this $125 a month which you received from Marsh, who was the agent 

of Durfee & Peck, with any one ?-A. No, sir. 
Q. Did you keep it yourself?-.!. Yes, sir. 
Q. Mr. Winston became your partner subsequently ?-A. Yes, sir; May 8, 1875, I think 

he went in with me. 
Q. Are you equal partners there now ~-A. Yes, sir. 
Q. Did he furnish the whole of the capital ~-A. He furnished most of the capital. 
Q. He did that to counterbalance your having the license as trader?-A. He furnished 

money in this way-that my father indorsed our paper, A. L. Bonnafon, junior, & Com­
pany, and we got the money from the bank at Saint Paul. 

Q. Has your father any int{\rest in that with you ?-A. No, sir; none at all; nobody but 
Mr. Winston. 

By Mr. DANFORD: 
Q. ·what was that telegram of the President's in answer to 1 Had you written him, or 

written to any person here in relation to that application ?-A. No, sir; I bad not. 
Q. You bad only put your application on file ?-A. That is all. 

Y\7 ASIIINGTON, D. C., May 2, 1876. 
LEWIS B. HARRISON sworn and examined. 

By the CHAIRMAN: 
Question. Where do you reside ~--Answer. I reside in Baltimore ; that is my home. 
Q. Have you ever been at Fort Sill '?--.A. I have never been there. 
Q. Were you acquainted with Mr. Evans, the post-trader there ~-A. No, sir. 
Q. Were you acquainted with Mr. Marsh ?-A. No, sir. 
Q. Do you know anything about the sale of any post-tradership ?-A. I do not. 
Q. Neither at Fort Sill nor any other fort '-A. No, sir; I know nothing about that. 
Q. Do you know Mr. Belknap, the late Secretary of War ~-A. Only by sight. 
Q. Do you know of any other Lewis B. Harrison besides yourselH-A. There is another 

Lewis B. Harrison in Cincinnati; that I am confident of~ and he is the only other Lewis B. 
Harrison I know of in this country except myself. 

Q. Have you a family in Baltimore ~-A. No, sir; I am a single man. 
Q. Does the other Lewis B. Harrison come to Baltimore ?-A. That I could n0t te l you. 
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WASHINGTON, May 29, 1876. 
A. L. BONNAFON sworn and examined. 

By the CHAIRMAN : 
Question. Where do you reside ?-Answer. In Philadelphia. 
Q. Have you a son by the name of A. L. Bonnafon, jr.?-A. Yes. 
Q. He is post-trader at Fort Stevenson, is he not ~-A. He was; he is not now. 
Q. When did he resign ?-A. He resigned after he left here; I think within three or four 

weeks since; at least he told me he had resigned; I do not know it of my own knowledge; 
he has either resigned or is going to resign. 

Q. How long was he post-trader out there ?-A. I think he took hold there in August or 
September, 1874. 

Q. He was appointed July 3, 1874, was he not ?-A. He did not take possession there 
until August, 1874. 

Q. Did you secure that appointment for him ?-A. Yes, sir. 
Q. Whom did you get it from ?-A. From Mr. Orvil L. Grant. 
Q. When did you first become acquainted with Orvil L. Grant ?-A. I think about J anu-

ary, 1874; somewhere along there. 
Q. About six months preceding the time when your son got the appointment ?-A. Yes. 
Q. Who introduced you to him ¥-A. Mr. Casselberry. 
Q. Did he make an offer to get this position for your son ?-A. No, sir; I asked him. 
Q. And did you file an application for your son ~-A. No ; my son filed it himself. 
Q. Had he any other recommendations than that ?-A. I think not. 
Q. Did you join the application with him ?-A. I do not remember whether I did or did 

not. 
Q. You know of no others than Mr. Grant, then, who aided in the application ?-A. No. 
Q. Were you a partner in that post-tradership with your son ~-A. No, sir. 
Q. Was Mr. Grant ~-A. No, sir. 

7 
Q. you were interested with Mr. Grant in the Standing Rock agency, were you not 7-A. 

Yes, su. 
Q. When did you become interested with him in that 1-A. About the same time-I think 

about August or September, 1874. 
Q. Were you interested anywhere else with him ¥-A. No, sir. 
Q. You were not interested in Fort Peck ?-A. No, sir. 
Q. Who advanced the money for the Standing Rock agency ?-A. I did. 
Q. Who were the partners in that agency ?-A. Mr. Casselberry, Mr. Grant, and myself. 
Q. Were you a partner from the beginning there ?-A. No, sir; I was not. I was out 

about six months, and then I joined them again last October. 
Q. Who advanced the money to that Standing Rock agency ?-A. I did. 
Q. The whole amount~-A. Yes, sir. 
Q. How much, do you remember ?-A. I do not remember; all the bills were paid by me, 

but I never knew exactly how much it was. Money was coming and going all the time. 
There was money received and paid out constantly, but I do not remember the exact amount. 
'l'here was no actual amount of capital paid in. 

Q. During the time that you were not a partner, was interest paid to you on the sums you 
advanced ~-A. It was to have been paid, but it was not. 

Q. You became a partner in the concern again last October ?-A. Yes; I was out entirely, 
and went in again. 

Q. Do you remember whether Mr. Orvil L. Grant ever paid any money into the concern f­
A. I think Mr. Grant paid some money, but I do not know how much ; the account has not 
been squared up; it appears to me he paid $1,000 or $1,).l00. 

Q. Did he pay as much as $2,000 ?-A. Possibly he did; the account has never been 
squared; I cannot say exactly. 

Q. Have you a. written agreement in regard to that partnership ?-A. Yes. 
Q. Have you got it with you ?-A. No, sir. 
Q. Was the amount of capital stock stated in that ?-A. No, sir; I was to pay all the 

bills, furnish the money, and receive the proceeds of the sales. 
Q. When you became interested with him in the Standing Rock agency, had he the ap­

pointment as Indian trader there 1-A. No, sir; it was first in my name, I believe, and then 
after I left it was changed to the name of Mr. Casselberry. . 

Q. Who procured the appointment for you in the first place ?-A. Mr. Grant. 
Q. Did any one else make application for it for you ?-A. No, sir. 
Q. What led to your intimacy with Mr. Grant 7-A. Mr. Casselberry and I were intimate, 

and Mr. Grant and Mr. Casselberry were intimate. 
Q. Did Mr. Grant ever show you a letter from his brother, the President of the United 

States, saying that these posts were vacant ~-A. No, sir. 
Q. Did he ever show you a letter on that subject at all ?-A. No, sir. 
Q. You do not know that he had a letter on this subject, giving him a right to dispose of 

those posts 7-A. I do not think he had. 1 never saw any. 
Q. On what ground, then, did he procure these appointments for you ?--A- I suppose he 
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procured them for us. \Ve thought there was money in them, and I asked him ~o get them 
forlme. I thought there was something to be made out there, and asked him if he could 
get an appointment. He said he thought he could-that he would try. Whether he got it 
from his brother, the President, or from the Secretary of the Interior, I do not know. I 
never had any conference with his brother about places, or spoke to him. 

Q. You merely got your appointment through Orvil L. Grant ?-A. Yes; and furnished 
the capital. . 

Q. He is interested there with you now, is he not ?-A. Yes. 
Q. What is the name of the firm ?-A. J. R. Casselberry & Co. 
Q. He has no interest, you say, at Fort Stevenson with you ?-A. No, sir; he never 

had. 
Q. And you are not interested in it ?-A. No; only that I indorsed some paper, which I 

wish I had not indorsed. 
Q. You indorsed that for the benefit of your son ?-A. Yes; and I shall have to pay it, 

I guess. 
Q. Did you ever pay Orvil Grant any consideration for these n.ppointments ~-A. No, sir. 
Q. Save giving him an interest ?-A. That is all; I advanced the money; whenever he 

wanted any money he would draw for it, and I would pay it for him, just like one partner 
would draw on another, or on the concern. 

Q, Is he indebted to the concern over and above his interest ?-A. I do not think he is; 
but I cannot tell that until the account is settled up. 

Q. Has he ever paid any personal attention to the affairs of the concern 1-A. He did at 
first; but has not done so since. When we first took possession of the place, he paid some 
attention to it, but after that he paid none. He· went down there and took account of the 
stock, and fixed matters up. 

Q. That is the time you bought out the firm of Durfee & Peck 7-A. Ytls. 
Q. On the occasion when you purchased the stock ?-A. Yes. 
<."l. You advanced all the money that was paid on that transaction? -A. Yes. 
Q. And you are not interested with Mr. Grant in any way save as you have stated at 

Standing Rock ?-A. Yes; that is all, sir. 
Q. Are you interested in any other contracts with the War Department of the Govern· 

ment ?-A. No, sir; I never was interested in a contract with the Government in any way. 
Q. When was this agreement executed that you have in regard to Standing Rock ?-A. 

It was executed last December, I think, somewhere in December or the early part of Janu· 
ary. I can send you a copy, if you would like to see it. 

Q. You went in for the second time in October, 187fi ?-A. Yes. 
Q. And remained in there without any agreement until the latter end of December, or the 

beginning of January, 1876 ?-A. Yes; we could not agree uponlthe terms; the thing hung 
fire for a month or two, and finally we got it fixed up. 

Q. Can you remember about the amount of capital stock in there ?-A. There is in there 
all the time I should think $~0,000 to $25,000; that is, the money may not be in there, but 
I am responsible for it. 

Q. You have a third interest in that concern, Mr. Casselberry a third, and Mr. Orvil 
Grant a third ?-A. Yes. 

Q. Mr. Grant has paid, you say, perhaps $1,200, or his payments may possibly run up to 
$2,000 ?-A. Yes; I know he has paid some bills within two or three months, and his pay· 
ments may run up to $.2,000. 

Q. Was he charged interest ?-A. No; he was not charged any interest. 
Q. He was given his full one-third without any interest on the money which he did not 

advance ?-A. Yes, sir. 
Q. You advancing the money without interest to the concern ?-A. Yes. 

\VASIIINGTON, }}fay 30, 187G. 

J. R. CASSELBERRY sworn and examined. 

By the CHAIRMAN: 
Question. You reside in Philadelphia ?-Answer. Yes. 
Q. The name of your firm at the Standing Rock agency is J. R. Casselberry & Co. ?-A. 

Yes. 
Q. The members are whom ?-A. A. L. Bonnafon, sr., Orvil L. Grant, and myself. 
Q. Were you •wer interested at Fort Stevenson ?-A. No, sir. 
Q. Were you interested at Fort Peck ?-.A. No, sir. 
Q. Is this the only agency or military post in which you are interested as trader ?-A. 

Yes; the only one. 
Q. When did you become interested with Orvil Grant in this agency ~-A. About August 

or September, U:l74. 
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Q. How long previously to that had you known Orvil Grant ?-A. Two years. 
Q. Where did you first meet him ?-A. In my office at Philadelphia. 
Q. Who introduced him to you ~-A. I cannot remember who it was; he was brought into 

my office by some one from Philadelphia-I cannot recall whom-with reference to some 
pavement. 

Q. He was interested in some pate'nt pavement ?-A. Yes. The person who brought him 
in simply thought that perhaps I might assist to bring the patent before the public and in 
having it introduced, but nothing was done about it. 

Q. Who advanced you the money for the Standing Rock agency 1-A. Mr. Bonnafon. 
Q. The entire amount ?-A. Yes, sir; but I paid, at different times, perhaps a couple of 

thousand dollars. 
Q. Prior to March, 1876, had Mr. Orvil Grant advanced any money at all toward the con­

cern ?-A. Yes, sir: it was some considerable time prior to that. 
Q. That he had paid Y-A. Yes, 
Q. Have you with you the agreement between yourself, and Mr. Bonnafon, anu Mr. 

Grant, dated January, 1876 ~-A. No, sir. 
Q. Can you state the substance of it ~-A. It was a very brief one, and simply gave our 

names as partners. Mr. Bonnafon was to furnish the money, as he had previously done. 
Q. It really was all his money, save the amount you put in, about $2,000, and the amount 

put in by Mr. Grant, about $2,000 more ?-A. Yes. 
Q. Were you to be equal partners in the concern ?-A. Yes; but there had been no in­

ventory taken since the time that we bought the stock from Durfee & Peck. 
Q. And you are still interested in that concern T-A. Yes. 
Q. Was the license first given to you ?-A. The license was first, I think, put in Mr. 

Bonnafon's name, or rather the application paper was made out to Mr. Bonnafon, but it was 
changed, before it was approved, to my name, and it has always so stood since. 

Q. Who presented that application for you f-A. Mr. Orvil Grant, I think. 
Q. Had you any other recommendations ?-A. I may have sent it direct here by his in­

structions; I don't remember about that. 
Q. The commission was sent you in Philadelphia, was it not ?-A. Yes. 
Q. And the consideration for his efforts in your behalf was that he was to be a partner in 

the concern ?-A. Yes. 

W A~IIINGTOX, June 20, 1876. 
JOSEPH J. REYNOLDS sworn and examined. 
The CHAIRMAN. Before General Reynolds is examined, I wish to say a word by way of 

explanation. On the 3d of April I received the following dispatch addressed to myself: 

"Returning from the field last night, I saw for the first time the testimony of McCook, 
before your committee, on 23d March. It is absolutely false so far as it refers to my being 
in any manner in collusion with contractors, or having received valuable presents from 
them. 

'' J. J. REYKOLDS, 
"Colonel Third Cavalry." 

As the fact that this dispatch was not maue public has given rise to some comment upon 
the part of General Reynolds and his friends, I wish to say that I treated it exactly as 
I have treated all communications received by me in my official capacity as chairman of 
this committee. I never have published any of them. I have felt that my duty to the com­
mittee, to the objects we had in view, and to the best interests of the Government, required 
that such communications should not be published to the world. I have gone so far in that 
direction that, on one occasion, ·where a communication received by me as chairman of this 
committee found its way into print through the dereliction (or, if that is too strong a term, 
through the carelessness) of the then clerk of the committee, I discharged him for it; and, as 
complaints have arisen in tkis case, by reason of the non-publication of General Reynolds's 
dispatch, I wish to have it understood that I kept it unpublished, not with any intention or 
desire to suppress the truth, but simply in pursuance of the general rule which I have stated: 
I am very happy to see General Reynolds here this morning, as I am sure all the members 
of the committee are, and if he has any statement to make we will be glad to hear it. 

The WITNESS. Mr. Chairman, before my examination is commenced, I would like permis­
sion to make a preliminary statement for record : On the evening of April 2d last, I re­
tllrned from an Indian expedition to Fort D. A. Russell, \Yyoming Territory, and found on 
my table the following newspaper article: 

"CINCINNATI, March 25. 
"The testimony of General McCook to-day opened up a new field of investigation. He 

developed a strange state of affairs when he stated that he had officially reported that Gen-
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eral Joseph J. Reynolds, while in commanu of the department of Tc~xa~, accepted a presen 
of a house from a firm of contractors of whom he (Reynolds) was buying supplies for the 
Army, and that although his report was forwarded to the War Department in 1871, no notice 
was taken of the charge. He testified to-day that Reynolds had acknowledged to him that 
he had accepted the house as a present from the contractors." 

The next morning J sent the following telegram : 
'' To honorable H. CL Yl\'IER, 

" House of Representatives, Washington, D. C. : 
"Returning from the field last night, I saw for the first time the testimony of McCook 

before your committee on 23d March. It is absolutely false so far as it refers to my being in 
any manner in collusion with contractors or having received valuable presents from them. 

Also the following letter : 

"To ADJUTANT-GENER.o.L, U. S. A., 
"Wasltington, D. C.: 

"J. J. REYNOLDS, 
" Colonel Tlti1·d Cavalry." 

"SIR: I saw last night, for the first time, the testimony of Lieutenant-Colonel McCook 
before a committee of the House of Representatives. I sent to-day a telegram to the honOl·a­
ble Mr. Clymer, (copy inclosed,) which I trust will receive the same publicity as the testi­
mony. If there is any report of such an inspection as Lieutenant-Colonel McCook refers to, 
on file in the War Department, I have the honor respectfully to request a copy of such part 
of it as refers to me, or to have access to it in some manner. If anything detrimental to my 
reputation has been officially reported, I have never known it. I am certainly entitled to be 
heard before being condemned. 

"Very respectfully, your obedient servant, 
"J. J. REYNOLDS, 

" Colonel Third Caval1·y.'' 

I was in hopes that my telegram would cause me to be summoned before this committee 
at once. This summons was delayed until the 6th iBstant. 

Since my arrival in this city I have bad for the first time an opportunity of examining the 
testimony referring to me taken before this committee, and find that the newspaper report 
on which I based my telegram was incorrect, and that the testimony of General McCook, in­
cluding his examination on being recalled, does not charge me with collusion with con­
tractors nor with accepting valuable presents from them. It states that rumors to that effect 
had reached him, and that be recommended that these rumors should be investigated, &c. 

The first intimation that I ever had of the existence of any such rumors was in tb~ testi­
mony above referred to. If these rumors had reached me while in Texas I would myself 
have requested an investigation. 

In view, therefore, of the foregoing facts, I deem it an act of simple justice and right on my 
part to ask the committee to consiuer the telegram above quoted as withdrawn. 

Had I known what the testimony actually was, I would have sent a telegram simply ask· 
ing to be summoned before the committee without delay. 

If it i11 the pleasure of the committee, I would like now to state the circumstances under 
which I came into possession of the property referred to in the testimony before the commit­
tee. 

During the reconstruction of Texas it was most convenient to have my headquarters in 
Austin, the capital of the State, where I could have access to the State archives, and could 
also have personal interviews and consultations with the State officers. 

After the State had been turned over to the civil authorities, I deemed San Antonio, the 
former location, the most suitable place for department headquarters. and made application 
to the War Department September 3, 1870, for an order removing headquarters again to San 
Antonio. 

This order was issued September 23 from the War Department, and I made arrangements 
to have all the records, &c., moved to San Antonio by the 1st November following. 

General J. H. Carleton was about this time in San Antonio, and wrote to me at Austin 
that the citizens of San Antonio had held a meeting and subscribed money to refurnish and 
refit the Gilbeau House in San Antonio, and requested me to occupy it as my quarters tree 
of rent. 

I replied thltt the house was much larger than I required, but as I would be in San An­
tonio in a few days to see about the distribution of office-rooms, &c., I would attend to that 
matter then. 

I went to San Antonio, and took a drive with General Carleton to look at the Gilbeau 
House. I told him it was larger than I required, and that I would prefer a small one. I 
was the more disposed to the change as I bad learned that it would not be convenient for 
the gentleman who then occupied it to vacate. 

The next day, I think it was, General Carleton drove me out to look at a cottagP, known 
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as the La Coste place, and told me that that cottage could be procured for my use. I as­
sented to this arrangement. Before leaving San Antonio for Austin, I believe it was that 
same evening, I was told that the citizens bad determined to buy the La Coste place and 
present it to me if I would accept it. I did accept it; moved from Austin into the house, 
and occupied it as long as I remained in Texas. The transaction was open and above 
board ; was mentioned in the papers and known to everybody, as I supposed. My friends 
at the North and West knew it, and I believed every one knew all about the circumstances 
of the case. 

I diu not know at the time who was the actual owner of the property, and in whose name 
it stood on the record. General Carleton told me that he thought it belonged to Major 
Winter. This is the only name I heard in connection with the ownership, and not until I 
received the deed did I know that Mr. Wickes had bought the property from Major Winter. 
'rhere is one circumstance connected with this transaction that I have never understood 
until I read the testimony of Mr. Wickes. It seems to have been the intention of the citizens 
to present the cottage to Mrs. Reynolds. 

This was not stated to me by General Carleton, and I did not so understand it; but this 
accounts, no doubt, for the fact that the deed was sent to me in blank. Mrs. Reynolds was 
in the North at this time for the recovery of her health, having been very ill in Austin. She 
rejoined me in December at San Antonio. The deed had not been recorded, and I proposed 
to her to have it recorded in her name as a Christmas gift, and it was so recorded. 

Until I read the testimony of :Mr. Wickes, on the records of this committee, I did not 
know the number of citizens who contributed to the purchase of the La Coste property. 
Their names are still unknown to me. 

I never had the least reason to believe or suspect that any one took part in this purchase 
and presentation from interested motives or from the belief that any benefit might result to 
him thereby. 

When the General of the Army, accompanied by the Inspector-General, visited Texas, I 
bad the honor of entertaining them in this house, and there the people of San Antonio, with. 
out regard to party or creed, paid their respects to General Sherman. 

On this occasion I explained to him fully the circumstances under which the property 
come into my possession. I made this explanation, not tl:.at I felt it necessary to do so, nor 
was it asked by General Sherman, but simply in the course of a casual conversation about 
my private affairs. 

The conversation referred to in General McCook's testimony did take place during a walk 
after be bad dined with me. I uo not now remember what I saiu in reference to this bouse, 
but if the circumstances of the case were not fully stated it was simply because I supposed 
him to be already familiar with them. I had nothing to conceal from him or any one else 
on that subject. Our conversation was incidental to a walk after dinner, during which 
allusion was made to our private aflairs. 

If my official acts could have been influenced by my private interests I would have re­
mained in Austin and accepted the Morrill property, which was offered to me by the citizens 
of Austin and declined. It is worth, probably, not less than five times as much as the Sat.. 
Antonio property. 

I accepted this present as the spontaneous expression of good will on the part of a people 
among whom I bad lived for several years in the discharge of duties of the most delicate, 
complex, and responsible nature. 

The reconstruction Jaws of Congress initiated measures heretofore unknown in the his· 
tory of our country. I was charged with the execution of these laws among a population 
made up of men from almost every State in the Union and of every nationality on earth, 
many of them unaccustomed to the restraints of any civil law ·whatever. This population 
was distributed over a territory much larger than all of the New England States put 
together, with scarcely any facilities of railroads or telegraphs. I have the testimony of the 
people of Texas from the Red River to the Rio Grande, and from the Gulf of Mexico to 
El Paso, that this vast territory never has enjoyed more law and order than it did during the 
process of reconstruction. 

All material interests were fostered and aided in every manner possible with the means 
at my disposal. We contractea no debts, sacrificed no man's property, protected every one 
in the enjoyment of his rights, and turned the State over to the civil authoritibs with half a 
million of dollars in the treasury. Instead of proving a hinderance, as was feared by many, 
the temporary supremacy of military power so encouraged all the industries and enterprises 
of the State that Texas bas to-day a population more than double what it was in ltl70. 

I trust the committee will not deem it indelicate in me to refer specially to one act of the 
representatives of the people of Texas, showing th~ir good will toward me. 

On the assembling of the legislature, February, 1870, I was urged by many members and 
others of all parties to permit the use of my name as It candidate for the United States 
Senate. My election would have heen beyond all question. I declined in the follo\ving 
card: 
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"HEADQUARTERS, FIFTH MILITARY DISTRICT, 
"Austin, Texas, February 14, 1870. 

"~fy DEAR SIR: As a response to numerous applications to permit the use of my name 
as a candidate for the United States Senate, I have the honor to request the publication of 
this note. 

"I am not a candidate for any civil position whatever, and have never authorized the use 
of my name in such connection. Th£~ proper discharge of my duties has required of me 
the performance of many acts of a political character, but my convictions of right and 
sense of propriety would preclude the acceptance on my part of any political office at the 
present time and under existing circumstances, at the hands of the legislature of Texas. I 
have, to be sure, resided in the State, with a trifling interval, for more than three years, but 
this residence has been as an officer of the Army, charged, in addition to the ordinary duties 
of my profession, with the execution of the reconstruction laws of Congress. 

"Nothing but the existence of an unprecedented emergency could warrant the Government 
in placing in the hands of a single individual the vast powers intrusted by these laws to a 
district commander. 

"I doubt whether a residence under such conditions constitutes me 'an inhabitant of that 
State,' in the sense in which this phrase is used in the Constitution of the United States. 

''There are other matters pertinent to the question, but I forbear to lengthen this note. I 
fully appreciate the kindness of those friends who would confer upon me this distinguished 
honor, and return them my sincere thanks, but must decline t0 permit the use of my name 
in connection with any civil position. 

"Very respectfully, 
"J. J. REYNOLDS. 

· •J. G. TRACY, Esq., 
"Editor Daily State Jou1·rzal." 

Notwithstanding this declination, in less than two years I was actually elected to the 
United States Senate, with the view of having me contest the seat of the sitting member. 
My credentials in due form are on file among the records of the Senate. I did not appear 
to claim the seat. 

I have taken the liberty of briefly alluding to these historical facts for the purpose of 
showing that other motives than those of corruption influenced the fifty or sixty citizens of 
San Antonio in making me a present of a horne among them. 

In conclusion, I desire to state that, with an interval of about three years, I have been in 
the military service since 1843. If any one bas the least evidence that during this entire 
period any official corruption whatever can be imputed to me I invite him to come forward 
and produce it. 

At the conclusion of the foregoing statement, the chairman asked each member of the 
committee present whether he desired to ask the witness any questions, and each replied 
that be did not. 

vVASJIINGTON, June 20, 1876. 

C. M. TERRELL sworn and examined. 

By }[r. BLACKBURN : 
Question. Were you stationed as an officer of the Army in Texas during the year 1871, or 

thereabout ?-Answer. I was. 
Q. Do you know anything of any irregularities in the Quartermaster's Department in 

Texas at that time or on the part of any of its employes ?-A. Of my own knowledge I do 
not know of anything which can be fixed directly upon any of them. 

Q. Do you know anything in reference to the conduct cf a clerk in the Quartermaster's 
Department named Chaney, with reference to a corn-contract ?-A. I know of a certain cir­
cumstance that occurred there which raised a suspicion in my mind that this man, Torn 
Chaney, the chief clerk of General Eldn, of the Quartermaster's Department, was corrupt. 
A corn contract had been let at Fort Richardson to the firm of Adams & Wicks, and, accord­
ing to my understanding, they sublet to a Mr. Stiff, of Kinne, Texas, who was to fill the 
contract and divide the profits with them. I met Stiff at the hotel. He was introduced 
to me by the hotel proprietor. He made a statement to me of his settlement with Adams 
& Wicks, and in that statement be informed me that in the settlement of the contract Adams 
& Wicks had deducted twenty cents per bushel from the amount that he understood he was 
to receive for the corn, which twenty cents per bushel they told Stiff was to go to Chaney. 

Q. What was the alleged consideration for that ?-A. The consideration stated by Adams 
& Wicks to Stiff, as Stiff reported it to me, was that Chaney had opened a telegraphic bid 
from a firm in Waco, making a tender to the Government of corn at $2.87 per bushel, and 
that by opening that bid and showing Adams & Wicks the price mentioned in it, they were 
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enabled to get the contract at $2.83. The statement was that Adams & \Vicks were set­
tling with Stiff on the basis of $2.63; the other twenty cents, according to their statement, 
going to Chaney for this service. Mr. Stiff, at my suggestion, addressed a note to Adams 
& Wicks, after he had made the settlement on the basis of $2.63, requiring them to settle 
in full for the corn on the basis of the contract-price, or that be would see General Reynolds 
and have the matter thoroughly investigated. I wanted Stiff to go over in the first place 
to headquarters and see General Reynolds, but he declined to do so, and addressed a letter 
to Adams & Wicks, in which he demanded his half of this twenty cents per bushel, aml 
stated that if it was not paid he would investigate the matter, and find out whether they 
were telling him the truth, and fix the responsibility. After sending the letter, when I went 
over to supper that evening, he came to the dining-table and laid down a package of money, 
and said, "There it is." He asked me to count the money, and I counted it, and found 
that it was one-half the amount he had reported to me as detained by Adams & Wicks. 
That amount was $1,840.60, and the amount be laid on the table was $910.30. He claimed 
that he bad not counted it prior to banding it to me. I have no evidence that Tom Chaney 
ever received one dime in that way; it is simply the statement of one contractor against 
another when they were in a quarrel in a settlement for business done at Fort Richardson. 

Q. That contractor (Stiff) told you in the morning what amount of money had been with­
held from him, and at your suggestion he addressed a letter to his co-contractors, making 
a demand for the money, and coupling it with the threat of investigation if his demand 
was refused, and that evening be brought you the second amount ?-A. That evening he 
laid on the table a package that he said he had received from them, and asked me to count 
it, as I have stated. I then asked him to go over and see General Reynolds and explain the 
matter, but he declined. Said he, ''I have got my money, and have no complaints to make 
of any one." 

Q. Have you any reason to believe that General Ekin was ever acquainted with the farts 
or with the suspicions of improper conduc·i; on the part of this chief clerk ~-A. Of this cir­
cumstance that I have related I have no reason to believe that he knew anything at all. 

Q. Either before or after ~-A. Either before or after; nothing of my own know ledge. 
When General McCook was informed of this circumstance it was after his interview with 
General Ekin, in which he had reported Chaney as unworthy of confidence. 

Q. That is what I desire to get at, whether you have any reason to believe that General 
Ekin's attention had ever been called to the corrupt, or alleged corrupt, transactions upon 
the part of Chaney 7-A. When General McCook was on his inspecting tour he came out of 
General Ekin's room, apparently, one day, and came into my room, (the rooms were on the 
same hall,) and he was evidently under some little excitement from an interview. He 
related to me his interview with General Ekin, in substance the same as he gave it before 
this committee. I have a distinct recollection of his telling me of that interview, and it was 
after he told me of it that I mentioned this transaction of Stiff's, as I understood it at the 
time. General McCook came from General Ekin's office direct to mine, and told me of his 
interview with General Ekin, in which he had reported Chaney as unworthy of confidence, 
or had stated that there were reports current in the community to his disadvantage, and ad­
vised General Ekin to get rid of the man. 

Q. Had General McCook heard of this Stiff transation prior to that time ?-A. Not from 
me. 

Q. Did you ever have any conversation with fi.eneral Ekin in reference to Chaney ·: ­
.A. I diJ. 

Q. Prior or subsequent to the interview with General McCook ~-A. Prior. 
Q. Had yon ever expressed to him any suspicions in regard. to the integrity of Chaney or 

told him that he was suspected of corrupt purposes ?-A. When General Ekin reported for 
duty as chief quartermaster, the headquarters were at Austin. On a tour of duty, coming 
Jown from Fort Riehardson, I stopped at Austin, and for the first time met General Ekin in 
the department. I had known him before. He was telling me about the complaints that 

existed about some of the officers of his department in regard to drunkenness and extraYa­
gance, and he gave me t::J understand that be had come there to correct those things, and in 
that conversation I advised him to get rid of Chaney, telling him that reports to Chaney":> 
discredit had been circnlating in the department ever since I had been there, though person­
ally I knew nothing against him. I cannot say how long this was before the conversation 
bet'heen General bkin and General :McCook, but it was while the headquarters were in 
Anstin. 

Q. Have you ever had any conversation with General Ekin in referenc~> to that Sti£1:' 
transaction ?-A. Never. Having once auvised him in regard to this man, and he not hav­
ing acted on my advice, I d1d not feel like making any further complaint. 

Q. Chaney was not suspended or relieved from duty 1-A. Not that I am aware of. 
Q. Did you see a publication that appeared in the Louisville Courier-Journal-a card 

from General Ekin in reference to the testimony of General McCook ~-A. I saw a tele­
graphic dispatch, I think, in the associated press report:i from Louisville, published in the 
Indianapolis papers, giving an account of an interview with General Ekin after General 
::\IeCook gave his testimony before this committee. , 

Q. D,, you remember the substance of the statements made by General Ekin and reported 
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therein ?-A.. Not sufficiently to state it before this committee. I have a general idea of 
the substance. I presume the dispatch could be procured. I understood it to be a kind of 
qualified denial of General McCook's having reported Chaney to him-a denial very cau­
tiously worded. 

Q. Your estimate of that card was that it was a conditional or qualified deni:tl of thP 
~>tatement that General McCook had reported to him in relation to the transactions of Chaney ? 
-A. Yes, sir. 

Q. You have read General McCook's testimony on that subject Y-A.. I have. 
Q. Were the statements made by General McCook substantially correct ~-A. I consid­

ered them so, sir. 
Q. Is it not a fact, that upon reading the associated press account of the interview with 

General Ekin you were so well satisfied of the correctness of the statement made by Gen­
eral McCook with reference to his report about this man Chaney, that you wrote him a let­
ter stating that you were satisfied that that statement was substantially correct 1-A. I 
wrote a letter to General McCook calling his attention to the fact that he had come out of 
that office into mine, and related this convers!ttion to me, reminding him of it, as I thought 
he might have forgotten the circumstance. 

Q. Have you stated the only transaction in which you have reason to believe that the 
improper conduct of this chief clerk was brought to the attention of General Ekin? Do 
you know whether any one else ever called his attention to the reports prejudicial to Chaney¥ 
-A.. I do not. 

Q. How long after your suggestion or advice to General Ekin, to get rid of Chaney on ac­
count of the reports in circulation to his prejudice, and after the report made to him by Gen­
-eral McCook on the subject, did Chaney continue to act as chief clerk under General Ekin? 
-A. He continued to act as chief clerk as long as I remained on duty in that department. 
I left in December, 1871, at the end of the year, and up to the 18th of December Chaney 
was on duty. 

Q. And these transactions that yon have stated here bad occurred during that year ?-A. 
General McCook's inspection bad taken place during that year. 

Q. Was it prior to 1~71 that you bad called General Ekin's attention to Chaney 7-A. I 
think it was in 1870. At any rate, it was shortly after General Ekin's arrival in the depart­
ment as chief quartermaster. 

By Mr. ROBBINS : 

Q. When you reported to General Ekin the first time, that there were reports current to 
the discredit of Chaney, did you specify what those reports, or any of them, were ?-A. I did 
not, that I recollect now. The reports generally were to the discredit of the man. 

Q. And your statement was made only in those general terms ?-A. Yes, sir; in general 
terms. I advised him, if he wanted to purify his department, to get rid of Chaney. 

Q. But you <lid not indicate at all what the charges were ?-A. That his reputation was 
bad. 

Q. Do you know tl1at General Ekin had any knowledge from any source of the nature of 
the discreditable reports ?-A. I did not, except as General McCook stated to me in his inter­
view at the time. 

Q. The interview you have mentioned ~-A. Yes, sir. 
Q. I refer to others. There were, you say, other discreditable reports about Chaney be­

sides that one ?-A. Yes. 
Q. Do you know of your own knowledge that any of them were true ?-A.. I do not. 

By Mr. DANFORD: 

Q. Do you know where this man Stiff, who showed you that money at the supper·table, 
can be found ?-A. At the time be was there be reported to me that he lived in Kinne, Texas. 
I never met him before or since. 

Q. Do you know anything about his character?-A. I do not. 
Q. That was in 1871, you think 7-A. It is hard for me to fix the d!lte, as there was no 

occasion for me to remember it. 
Q. You did not report the matter to General Ekin yourselH-A.. After my first interview 

with Stiff I went over to the office and told General Reynolds that a circumstance had been 
reported to me; that I bad asked permission to speak to him about it, and that I might yet 
get the whole matter before him; but after it was settled up in the way I have stated Mr. 
Stiff, of course, bad no row to raise with anybody; he was perfectly satisfied; he had re­
ceived his full pay, and be refused to go any further, or to permit me to do so. He had told 
me of it in the first place in confidence, and he refused to permit me to divulge it to General 
Reynnlds. 

Q. You did not bring it to General Reynolds's knowle3ge in any way, then, so that he 
could act upon it ?-A. No, sir; I spoke of it in general terms, without giving any na.mes 
or any particulars-just stated that a matter bad come up during the day. 

Q. Do you know where Chaney is now ?-A. I do not. 
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lly Mr. RoBBINS: 

Q. You do not know of any re<tl evidence that there was any money paid to Chaney.-A. 
Not the slightest. There was a row between those gentlemen in the settlement of the con­
tract. Stiff had charged that the firm were trying to swindle him out of the whole of the 
money. There is no evidence whatever in my possession that Tom Chaney ever received a 
dollar of that money. 

Q. It may have been a mere ruse on the part of these men to serve as an excuse for 
swindling Stiff 1-A. It may have been. 



Names. 

List of post traders appointed under act of July IG, 18i0. 

Post •. Date of 
appointment. 

Oct. 6,1870 
Feb. 19, 1872 
Oct. 6,1870 
Mar. 4, 1872 
Mar. 9,1872 
Dec. 6,1873 
Oct. 6,1870 
Apr. 3,1872 
Dec. 12, 1872 
Nov. 10, 1875 
Oct. 11, 1870 
Oct. 13, 1870 
Apr. 30. 1872 
Sept. 28,1872 
Oct. 6,1870 
l!'eb. 3, 1871 
Mar. 13, 1872 
Dec. 12, 1872 
Oct. 6,1870 
June 22, 1872 
Oct. 6.1870 
Nov. 18, 1874 
Nov. 9, 1875 
Oct. 6,1870 
Oct. 6, 1870 
Oct. 6, 18i0 
Jan. 13, 1872 
June 21, 1872 
July 3, 1h74 
Oct. 6,1870 
Juue 21, 1872 
May 24,1873 
June 30, 1874 
Oct. 6,1870 
June 21, 1872 
June 30, 1974 
Oct. 6, 1870 
Oct. 6,1870 
Oct. 6, 1870 
Nov. 23, 1875 
Oct. 6,1870 
Mar. 15, 1873 
May 1,1875 

Date of revo­
cation or re­
signation. 

Feb. 20, 1872 

Mar. 14, 1872 
:l\far. II , 1872 
Dec. 8,1873 

Apr. 3,1872 
Sept. 20, 1872 
Dead. 

Apr. 30, 18/2 
Sept, 28, 1872 

Feb. 8, 1871 
Mar. 14, 1872 
Dec. 12, 1872 

June 24, 1872 

Nov. 5,1874 
Nov. 16, 1875 

Jan. 16,1872 
June 2'2, 1872 
July 3,1874 

June 22, 1872 
May 26,1873 
July 3,1874 

June 22, 1872 
July 3, 1!:!74 

Where appointments were sent, &c. 

Washington, D. C. 
Fort Richardson, Tex. 
Ottumwa, Iowa. 
Care lion. W. T. Clark, House of Representativi.'R. 
Care Hon. W. T. Clark, House of Representatives. 
Washington, D. C. 
Fort Rliss, Tex. 

Do. 
Do. 

Care Hon. W. F. Sapp, Council Bluff;, Iowa. 
Care S. Wolf, Washington, D. C. 
Care Captain V. Van Antwerp, U.S. A., Philadelphia, Pa. 
Fort Stockton, Tex. 
Care Capt. Van Antwerp, U.S. A., Baltimore, Md. 
Des Moines, Iowa. 
Wa•hington, D. C. 
Car6 Hon. J. B. Hawley, House of Representatives. 
Washington, D. C. 
CareW"illiam B. Logan, office Second Assistant Postmaster-General. 
Fort Duncan, Tex. 
Ottumwa. Iowa. 
Fort Davi~. Tex. 
Ca.re B. 1•'. Grafton, 'Vashingtou, D. C. 
Fort Bridger, Wyo. 
Ottumwa, Iowa. 
Leavenworth, Kan8. 
Care Hon. J. A. Logan, United Etates Senate. 
Fort Stevenson, Oak. 
Philadelphia, Pa. 
Leavenworth, Kans. 
Fort Rice, Oak. 

Do. 
Cincinnati, Ohio. 
LeavPnworth, Kans. 
Fort Sully, Dak. 
Leavenworth, Kans. 
Hillsdale, Mich. 
Saint Paul, Minn. 
Fort Wallace, Kans. 
Junction City, Kans. 
Fort Riley, Kans. 
Saint Louis, Mo. 
Care Benjamin E. Walker, Saint Louis, l\lo. 

~ 
-.1 
~ 

m 
> 
t-'4 
t:j 

0 
"xj 

1-!j 
0 
[fl 

~ 

~ 
~ 
> 
tj 
t:j 
~ 
m 
~ 
~ rn 



Samuel P. Ha~ch . . . • • • .• • . . . . ..........•.... , Fort Rt>ynold~, Colo ..••.... -- . ·-- · Oct. 6, 1870 

~ 1#.~!~~~~·=;~;:?-:;;!;; i :;; :; ; i i :;; ~ • · tlJ! ~~~~:f,;/:;: :;~ i ;;; ;: Ill~ :!i !I 
· \Villiam L. Ryner~tnJ... . . . . . .. . . . . . . . . . . . . . ~'o, t Fayard, N.l\lex. -- .•. -- •. . .• . Oct. 6, lo70 

~ ~:i [4~-~~~: ~: ~ \ :·::::: ::::::: :_:_::::: ~ ~ . :: I ii;~~ ~1~~:;;~~; ;L ::::: ~::::: ~tf i: iiH I E. D. Nicho_lR....... .. . . . . .. . .. . . . . . . . . . . . . . . Fort Leavenworth, Kan~. . . . . . . • . . Oct. 7, 1870 
~ W.H.Kee1mg .................. ... ................ do .......................... ·. Oct. 31,1874 
00 Samuel Wallick........... ................. F'o:·t i\IcKavitt, Tex . ... ..... . ..... Oct. 7,1870 

W. B. Cutter ................. --- ... -.-- ....... Fort Shaw, Mont ............. ... ... Oct. 7,1870 
J.H.l\fcKnight ........................ .. .... .. .. no ........................... l\fay 15,1871 
N. l\Iyrick .................... --............. Fort Hamom, Dak................ . Oct. 7, 1870 
JnhnHuBlehur~t. ............................ ~·ort Ripley, Minn ................. Oct. 7,1870 
D.lll.Rrown ..... . ............ .... .... . ..... FortFred.Stet"le, Wyo ............ Nov. 2:3,1875 
H.D.Thay~er ................................ l!'ort l)lark, Tex ............... .. .. Oct. 7,Hl70 
\V. A. Saylor................................ . .... do ................... : ..... Oct. 7,1870 
\V1l}iam B. ~'riedlaudcr ......... --...... . .... Camp Douglas, Utah............... Apr. 26, 1872 
R.l\1. Plumb ................ -- ..................... do ........................... 01't. 7, 1870 
William H. Green how . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . Ringgold Barrack8, T11x. . .......... June 5, 1871 

r~-~~~r~:;~_::~~~~~:::::::::::::: ::::: ~::: :::: 
1 

:::: ~:_::::::::: :::::::::::: ::::. ~~- ~ :~! 
Henry G. Tach an • . • . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . Ringgold Barracks, Tex . . . . . . • . . . . Mar. 23, 1874 
. lohn S. Evauij............................... l<'ort ~ill, Ind. Ter ................. Oct. 10, 1870 
George Clendl'nin,jr ......................... FortElliH, Mont. ................... Oct. 11,1870 
\V. B. Cutter ....................... --- .. ... . 

1 

..... do ............ . .............. July 27, 187L 
Collins Dixon ....... . ...... ..... ............. Fort McRa{l, N l\1 ................ Oct. 12, 1870 
. John AyerH ................................. . 

1 

...... do ---·-· · ·--· ............... . May 6, 1874 
.F. P. Brougl!am ........................... -.. Camp M:cDermit , Nev . .......... _ . . Oct. 12, 1870 
Henjamm B. Davie~------ .................. . .. 

1 

l<'ort Selden, N. l\1 ... .... ......... Oct. 12, 1870 
A. H.JHor ... head .................................... do ........................... Ma1·. 28, 1874 
Ernest 1<'. Kellner ................................... do ...................... . ... . Sept 21, 1875 
RM.Stcphen~ ................. ........ ...... E'ortStanton, N.l\1. ............... Oct. 14,1870 

~i~~~~:~:~~H1~i~::: ::~:: ~:: ~::: ~::::: :~ ~: ~: .. : ::: :J~ ::::::::::::::::::::::: :::·- ~E: :t 1~~~ 
?:~i Hi¥~f~~::::::::::~::::::::::::::::::::: : 1: ::::J~ ::::::::::::::::::::::::::: ~r1.-H~ \i~~ 
('h<~uncey S.Cook ..•......................... l Fort Mclntooh, Texas ............. Oct. 14,1870 

~~-l\~. 3~t'~~R:::::: :::::::::::::::::::::::::::: :::: ::~~ ::::::::::::::::::::::::::: ~~~- ~~: ~~~g 
Allen T. Clark ....... - ............ _ .... _..... Camp \Varner, Oregon ............. Oct. 20, 1870 

~ --. -.... -....... 
Oct. 16, 1872 

Apr. 26, 1872 

June 3,1871 

Dec. 13, 1870 
Aug. 2<"l, 1873 
Mar. 1875 

July 28, 1871 

June 28, 1872 

l\Iar. 3L, 1874 
Sept.-, 1875 

Oct. 21, 1870 
Apl. I, 1871 
Mar. 19, 1872 
Aug. 13, 187:! 
July 14, 1873 
Nov. 14, 1873 

Dec. 13, 1::!70 
Dec. 11, 1872 

Nov. 28, 1870 

Saint Louis, 1\fo. 
Keokuk, Iowa. 
Fort Lyon, Dak. 
Fort HayB, Kan~. 
Saint Louis, Mo. 
Keokuk, Iowa. 
~'ort. Dodge, Kans. 
Through Uomrui~MiOnin' of Indian Affam'. 
guzabeth, N.J. 
Care Gt•neral Dent, l~xecutive l\Iansion. 
Fort Bayard, N. J\.Iex. 

Du. 

Memphi:;, Tell!', 
~·urt Sanrler~. \Vyo. 
l<'ort Leaveuworth, Kau~, 
Fort Lt>avenworth, Kan•. Uar'l commanding officer. 
Care MHjor C. M. 'l'enell, payma~ter, San Antonio, Te~. 
Fort Shaw, Mon • 

Fort Ran~om, Dak. 
Fort Snelling, Minn. 
l<'ort Ripley, Minn. 
Fort Fred. Steele, Wyo. 
Care Gen. E. W. Rice, \Va~hington, D. C. 
"\Va~biugton, D. C. 

Do. 
Provo City, Utah. 
Care D. C. Fornev, \Vashington, D. C. 
Fort Jefferson, Tex. 
Through General Augur, u. S. A., San Antonio, Tex. 
Delivered in person, "\Vashington, D. U. 
Care C. P. Marsh, Naw York City . 
Care Sec1·etary of Interior. 
Washington, D. C. 

Do. 
Care InBpector-General N.H. Dav1~, U.S. A., :Kew York City . 
Washington, D. C. 
Care H. Lesensky & Co., LaB Cruce~, N. r.r. 
Care Hon. S. B. ElkinB, HonHe of Re}JI'esentative~. 
~'ort. Selden, N. M. 
Santa Fe, N. 1\L 
Care Hawkins Taylor, \Vabl!ingtim, D. C. 
Care Hon. M. IT. Carpenter, U. ~. S. 
Cdre Hon. ~'. A. Sawyer, U. S. S . 
Washington, D. C. 
Care lion. Alex. Sharp, Wa,hington, D. C. 
Dowlings Mill, Lin ·oln County, N.l\J. 
Care Hon. "\V. T. Clark, Wa8hingtou, D. C. 

Do. 
Fort Mcintosh, •.rexa~. 
Care Samuel M. Clark, Keokuk, IowR. 
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List of post-traders appointed under act of July 10, 1870. 

Names. Pos1~. 
Date of revo­

Date of ap- j cationorres-
pointment. ignation. 

Andrew Snyder ............................. . ...... do ........................... ~ Nov.28, 1870 
Edwin C. Latimer ............................ Camp Supply, Ind. 'l'er ............ Oct. 20,1870 
A. E.Reynold8 .............................. . ...... do ...... . ...•....•........... Nov. 17,1870 
Wm. B. Hugues ...... . ........................ Camp Stambaugh, \Vyo .. . ........ Oct. 28, 1870 
Noyes Baldwin ...... . ..... .. ................ .... , .... do ........................... Apl. 20,1871 
\Vm. F. Sweesy ...... . ........... .... ....... . Omaha Barra<'kR, Nebr ............. Oct. 29, 1870 
\Vm. E. Sweet ........................ ... .... . Fort Quitman , 'l'exas .............. Oct. 29, 1870 
James Moore ....... .. .. .......... .. .. ....... . ...... do ..... .. .................... Feb. 8,1873 
Geo. H.Abbott ... .. .. .. ... .. .... .. .......... . ...... do ...... . ................... . Ang. 4,1873 
T. ,V,Baldwin . ................... .. .. .. .. . .. E'ort Wad8worth, Dak ............. Nov. 1,1870 
FrankWahldieck• ...... .... ... ............. . ...... do ....... .. ........ . . ..... .... Dec. 30, 1870 
Thomas Ewing ....... .. ................... .. . Camp Apache, Ariz .... . ... . .... . Nov. 5,1870 
John A. Meredith . ..... .. .... . ............. . . . ...... do . ................. . ........ Jan. 6, 187:l 
C. E . Harlow ....... ...... ......................... . do ........................... Nov. 13,J87:l 
LouisB.St.James . . ..... . .......................... do ........................... Apl. 9,1875 
Henry Tach an................ . .............. Jefferson, Texas, (miL post.) ....... Nov. 14, 1870 
J. Greenbaum ...... . ......................... Camp Gaoton, CaL ................ Nov. Hl, 1870 
Alex. Brizard .................. . .................... do ........................... Apl. 27,1872 
D. M. Kenfield ................... . ........... _. Camp VerdP, Ariz . .............. Nov. 18,1870 
Jake Marks .................•...•.....•..... . .•.... do .......•••..•..........•••. Dec. 12,1872 
Wm. S. Head . ......................... . ............ do .......................... Jan. 16,1874 

~;\~~!t;·~ddi: .-.-.-::: .-.-.-::::::::::.-:::::.-::::: . ?.~~-pd~~~= ... ~~~::::::::: :::::::::: ~~;: ~~: ~~~~ 
~.ec?'l'!~~~::::::::::: ::::::::::::::::::::::: .?.a_~_Pdo~o}~~-e.'.~.r!~:::::: :::::::::: ~~;: 2i;f~~~ 
Paul Breon ........ . ... . . _ ......•..•........• . .. . ... do . . . . . . . . . • . • • • . . . . . • • • . . • • . Mar. 7, 1872 
Frederick H. Kimball ... . ..................... Camp Date Creek, Ariz ........... . Nov. 25,1870 
George H.Kimball ................................. . do ........................... Aug. 11,1871 
Jay Beach ................................... l<'ort Klamath , Oregon ............ Dec. 2,1870 
Allen 'l'. Clark.................. . . • .. .. .. .. .. Camp Harney, Oregon ............ - Dec. 3, 18i0 
ArthurBridgman,jr ................................ do ........................... Mar. 14,1874 
W. T. Stevens ...... . ....................... .. ...... do ........................... June 30,1874 
\Vm. Chamberst ............................. . Fort Sedgwick, Colo . .............. Dec. 7,1870 
F erdinand Meyer ...... . ...................... Fort Garland, Colo ................ Dec. 7,1870 
R. SchmPiding . ..................................... do _ .... . .. . .................. June 21, 1872 
'1'. D. Smith~ ............................... .. Fort Abercrombie, Dnk ........... . Dec. 10,1870 
John Haslehurst . . . ••...............•.•...... .. .... do .............•..........••. . Sept. 15, 1875 
H enry Boo1h ...... .. ......................... . Fort Larned, Kans ................ j Dec. 10,]870 

~e!;.;t~~~td : ::::::: ::::::::: ~: ::::: --~::::::: : j· F-~rt-~u;~~~-A-rl~: :::::::::::::::::I ~~~: ~~; ~~~~ 
J . S. Hammer .. . .. . .. .. .. .. .. .. .. . .. .. .. .. . .. Fort Gib8on, Ind. TPr.............. Dec. 15, 1870 
E. Tillot~on ...... .. .. .. ........ .. ...... .. ... . Fort Fetterman, Wyo ........ . ... Dec. 29,1870 

N(JV. 17, 1870 

Apl. , - ,1871 

Jau. 6,1873 
Nov. 14, 1873 
Apl. 10,1875 

Dec. 13, 1870 
A pl. 27, 1872 

Dec. 12, 1872 
Jan. 17, 1874 

Declined ..... 

May 15,1871 
Mar. 8,1872 

x;g:i2;is7i. 

Mar. 14, 1874 
June 30, 1874 

June 22, 1872 

F eb. 17,1873 

May 15,1871 

'Vhere appointments were sent, .tc. 

Camp Warner, Oregon. 
Omaha, Nebr. 
Care L.l\1. Bates & Co., New York. 
Uare Ron. John M. Thayer, \Vashington, D . C. 
Care lion. W. C. Jones, House of Repre~entative ~ . 
Care Hon. John M. Thayer, 'Vashington, D. C. 
Care Hawkins Taylor, \Va8hington, D. C. 
Fort Quitman, T exas, 

Do. 
Care Kilburn Knox, NPw York. 
Fort Wadsworth, Duk. 
Care Senator Wm. M. Stewart. 
Care Hon. R . C. McCormick, House of RPpresentativ e~. 

Do. 
Care Hon. E . Johnstone, Keokuk, Iowa. 
Washington, D. C. 
Care Senator Cole, Washington, D. C. 
Care Hon. A. A. Sargent, House of Represen tat ives. 
Sonora, Cal. 
Care Hou. R. C. McCormick, House of Represen tat ives. 

Do. 
Care Senator Cole, Washington, D. C. 
Care Hon. R. C. McCormick, House of R epresentatives. 
Care General E. W. Rice, ·wa8hington, D. C. 
Care Hon. R. C. McCormick, Hou8e of Representati vP~. 

Do. 
Wickenburgh, Ariz. 
Uare Hon. R. C. McCormick , House of Repre~Put at iv es. 
Fort Klamath, Oregon. 
Chico, Cal. 
Keokuk, Iowa. 
Camp Harney, Oregon. 
Omaha, Nebr. 
Care Hon. A. A. Bradford, H ouse of R epreseutati1·eo. 
Fort Garland, D. '1'. 
Care Hon. A. Ramsey, U.S. S. 
Delivered in person, Wa~hingtou , D . C. 
Care Hon. E. G. Ross, U. S. 8. 
Fort Larned, Kansas. 
-~Yashiugtou , D C. 

Do. 
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S. R. De Long ......... . 
AndrewCronly .................. . 
Geo. W. Brownmiller ••....•••.• 
Prederick L. Austin .•.•.......• 
D. P.l!'oster .......••.•.•.•••..••..••..••..... 
Herbert Bower;JI .•.. .•• •..••.•..•.•.••....... 
George Bowers ............................. .. 
James H. Toole .......... . 
A. Lazard ..•..••.•••••..•••.•...•...•.•..•••. 
'l'homas Hughes ............ . 
Wm.H. Greenhow~ ......................... . 
Thomas J. Bidwell ......................... .. 
Charles Atcbisson .••..•.... 

James K. Moore ............................ .. 
l:lamuel J. Lyons ........................... .. 
James A. Tomlinson ....................... .. 
John Smith ................................. . 
H. D. Jones .................................. . 
John ~mith •••....................•........•. 
JoBeph Gafford ............................. .. 
William l\liller ............................. .. 

~~li~~ ~lle~~~~~-:::::::: ... -.. -.... -....... . 
Edward J. Wheeler ........................ .. 

H~~~~iHLHHHHiH~ 
Fred'k G. H. Bradford 

Camp Bowie, Ariz .••......•..••... 
Fort Vancouyer, '"{a8h .. .......•••. 

.••••. do .•.••...••••..•..•.••.•.... 
Camp Grant, Ariz., (old) .••......•. 
Camp Hualpai, Ariz ............. .. 
Fort Whipple, Ariz .••...•....•... 

.••••. do ..••..••..••....•.•.•••.••. 
Camp Lowell, Ariz., (old) ..•...•••. 
Camp Crittenden, Ariz .••...••..••. 
.•.•.. do ..••...•..••..•.••.••.•.... 
l!'ort Rawlins, Utah .••..•.....••••. 
Camp Colorado, A. T •... : . .....•. 

.••••• do ..•...•.••.........•....••. 

Camp Brown, Wy. T ............ .. 
l!'ort Cummings, N. M .......... .. 
Camp McDowell, A. T ...•......•. 

...... do. 

...••. do. 
..••. do ...•............•.......••. 
Fort Brown, 'l'exaH .•...•...•...••. 
...... do ......................... .. 
...... do .......................... . 
Fort Ben ton, Montana ............ . 
Fort Hall, Idaho T ............... . 
...... do .......................... . 
Fort Lapwai, Idaho T 
... ... do ...... . 
..... do ......................... .. 
Fort D. A. Russell, Wy. T ......... . 
Fort Craig, N. M ................ .. 
..... do ...... . 

...... do .......................... . 

...... do .......................... . 
Fort McPherson, Nebraska ..••••.. 
Presidio, California ...•............ ~~¥!~f.~#f~HHH/~:~:~~~~~ 

.................. do ......... . Henry B. Simmons 
...... do .......................... . 
Fort Laramie, Wy. T ............ .. 

Angelo Beretta ..•...•.•••.. 
J. S. McCormick 
JohnS. Collins ................. .. . ..... do .......................... . 
J. S. Hammell ........ .. Camp Baker, M. '1' .............. .. 
William Gaddis ................. . ...... do ......................... .. 
,V. E. Friedlander .••.......••. Camp Lancaster, Texas .......•.. 

Jan. G, 1871 
Jan. 5,1871 
Dec. 24, 1875 
Jan. 6,1871 
Jan. 6,1871 
Jan. 6,1871 
Jan. 10, 1874 
Jan. 6, 1871 
Jan. 6,1871 
May 18, 1872 
Jan. 7,1871 
Jan. 9,1871 
Jan. 7,1874 

Jan. 12, 1871 
Jan. 20, 1871 
Jan. 19, 1871 
Nov. 26, 1872 
Feb. 16, 1875 
St>pt. 21, 1875 
Jan. 27, 1871 
Aug. 26,1872 
Dec. 26, 1873 
Feb. 21, 1871 
Mar. 2,1871 
Aug. 4,1873 
Mar. 2,1871 
Sept. 14, 1872 
Feb. 19, 1875 
Mar. 11, 1871 
Apr. 1,1871 
June 6, 1871 
Apr. 19, 1872 
June 11, 1873 
Apr. 25, 1871 
May 15,1871 
Aug. 27, 1872 
Dec. 10, 1872 
May 20,1871 
Dec. 28, 1872 
Aug. 4,1871 
Feb. ] 1, 1873 
Aug. 16, 1871 

Not known .. 

Feb. 27, 1873 

Nov. 25, 1872 
Feb. 17, 1875 
Sept. 21, 1875 

Aug. 29, 1871 
Dec. 26, 1873 

Declined . .••. 
April 25, 1872 

Sept. 14, 1872 
Feb. 20, 1875 

June 27, 1872 
Dec. 11, 1872 

Dec. 30, 1872 

Dead ........ 

Camp Bowie, Ariz. 
Camp Harney, Oregon, through Hon. Geo. H. "Williams, U.S. S. 
Fort Vancouver, Wash. 
Cars Hon. R. C. McCormick, House of Representatives. 

Do. 
Do. 
Do. 
Do. 
Do. 
Do. 

Fort Sedgwick, Colo. 
Care Hon. R. C. McCormick, House of Representatiyes, 

Do . 

Care Dr. ,V. T. Collins, Washington, D. C. 
Fort Cummings, N. M. 
Delivered in person, Washington, D. C. 
Camp McDowell, A. T., care Jas. Tomlinson. 
Care of Hon. R. C. McCormick, House of Representative~. 
Camp McDowell, A. T . 
Keokuk, Iowa. 
Fort Brown, Texas. 
Brownsville, Texas. 
Care Hon. W. F. Prosser, House of Representatives. 
Washington, D. C. 
Fort Hall, Idaho . 
Washington, D. C. 
Fort Lapwai, I. T. 
Care General Howard, Portland, Oregon . 
Care Hon. J. M. Thayer, Washington, D. C. 
Care HawkinR Taylor, Washington, D. C. 
Care Hon. J. F. Chaves, Sante F6, N. M. 
Care Hon. J. R. West, United Stat11s Senate . 
Care Commanding Officer, Fort Craig, N. M. 
Iowa City, Iowa. 
San Francisco, Cal. 
Presidio, California . 

Do. 
Omaha, Nebraska. 

Do . 
Camp Baker, M. T. 
Care Gen. J. E. Blaine, vVasbington, D. C . 
~'ort Stockton, Texas. 

J. H. Saunders 

A temporary 
post. 

Fort Stevens, Oregon .••..•.•••••. 1 Dec. 16, 1871 I Dec. 21, 1874 I Care Hon. H. W. Corbett, United States Senate. 

·Trader in dairy products only. 
tPost discontinued April 24, 1871. 
t Post discontinued May 31, 1871. 
§ Died May 6, 1875. 
II Dead. 
~Post discontinued June 9, 1871. 
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List of post-traders appointed under act of July 10, 1870.-Continued. 

Names. Posts. Date of ap­
pointment. 

Date of revo­
cation or 
resignation . 

.•••.. do-···············---------·-~ Dec. 16,1874 
Camp Bidwell, Cal................ Feb. 27, 1872

1 

............. . 

Fort Cameron, W. T .............. May 31,1872 Dec.18, 1872, 
former1yCamp 

Roger •r. Beall .................................... do 
Thos. F. Hall ..................................... do 
'l'homas W. Vollintino .............................. do .... . ..................... . 
Samuel A. Dickey .. • • . • .. .. .. .. .. . . .. . . . • . .. Fort Abraham Lincoln, D. T .... . 
Robert C. Seip ............ .... ..................... do ...... . ... ................ . 
A. V. Allen ...... .. ......................... E'ort Canby, W. T ............... . 
flamuel A. Dickey . . • • .. .. . . . • . • . • • . . . • . . .. .. Camp Hancock, D. '1' ........... .. 
Charles Espenschied.......................... Fort Tulerosa, N. 11-I. ........... .. 
!<'rank Frenger ..................................... do .......................... . 
B. H. Spear .................................. Camp Beals's Springs, A.T ...... . 

Roger'£. Heal ............................... Camp Grant, A. T., (new) ...... .. 
Warner Buck ...................................... do .......................... . 
.Tohn B. Allen ............................... Camp Lowell, A.'!' .............. . 
Fred'k L. Austin ................................... do ......... ..... .......... . .. 
Ben. Simpson ................................ }<'ort Walla-,Valla, ,V. T ....... .. 
E. J. Williams ..................................... do . ..•..••...•...•..••••••••. 
Fiampson Oppenheimer ....................... Port Colville, W. T .............. .. 
.James :1\cf. BlosEom . ................................. do .......................... . 
Chas. H. lHontgomery ...................... .. ... ... do ... ....................... . 
B. H. Spear ................................. Camp La Paz, A. T ............. . 
R. 0. Adams ................................ Camp Robinson, Neb ............ .. 
W. F. Kimmel ..................................... do ............ ............. .. 
Alfred T. Feay .............................. Camp Sheridan, Neb ..•..•••••.••. 
A. E. Alden . . . • . .. . . . . . . • • • • • . .. . • . . • • . . • • .. Fort Towusend, W. T .••.••..••••. 
A. G. Allen .•••.•..•••..•••••.......•••.......•.•.. do ..••..•..•....••....•.•.••. 
A. J. :Moore...... .... .............. . • • . • • • • . Fort Hartsuff, Neb .............. .. 
Neal ,V. Evans .............................. l<'ort Reno, I. '!' .•••••.••.•••.•••.. 

Dec. 18, 1872 
June 26, 1875 
Oct. 14,1875 
June 20, 1872 
July 1, 1874 
Oct. 25, 1872 
Sept. 12, 1872 
Dec. 10, 1872 
Mar. 19, 1874 
Dec. 12, 1872 

Dec. 18, 1872 
Feb. 27, 1873 
Mar. 28,1873 
May 14,1875 
Sept. 10, 1873 
Mar. 20, 1874 
Jan. 15, 1874 
Aug. 8,1874 
Jan. 8,1875 
May 28,1874 
Oct. I, 1874 
May 6,1875 
Oct. 1, 1874 
Jan. 12, 1875 
Sept. 23, 1875 
May 10,1875 
July 13, 1675 

Beaver. 
Dead ....... . 
Declined . .••. 

May 24, 1874 

Mar. 19, 1874 

Appt.~h~~g~d 
to Camp La 
Paz, May 
28, '74. 

Dead ..••.••• 

May 15,1875 

Mar. 20, 1874 

Declined ..••. 
Declined .•••. 

Where appointments were sent, &c. 

Care Commanding Officer, Fort Stevens, Oregon 
Camp Bidwell, Cal. 
Care Hon. P. Hitchcock, United States Senate. 

Do. 
Omaha, Nebraska. 
Care Hon. A. S. Paddock, United States Senate. 
Beaver Falls, Pa. 
Baltimore, Md. 
Fort Cape Disappointment, W. '1'. 

Cincinnati, Ohio. 
Care L. Espenschied, Saint Louis. l'llo. 
Care Hon. R. C. McCormick, House of Representatives. 

Care Hon. P. W. Hitchcock , United StateH Senate. 
Care Hon. R. C. McCormick, House of Representative~. 

Do. 
Do. 

Care Hon. Geo. H. 'Viliiams, A ttomey-General, 'Vashington, D. C. 
Care Hon. J. H.l\1itchell, United States Senate. 
Portland, Oregon. 

Do. 
Care Hon. J. H. Mitchell, United States SenatA. 
Care Hon. R. C. McCormick, House of RepreHentativeR. 
Care Hon. P. W. Hitchcock, United States Senate. 
Osceola, Nebraska. 
Fort McPherson, Nebraska. 
Camp San Juan Island, W. T. 
Care Dr. F. W. Sparling, Seattle, ,V. T. 
Care Hon. P. W. Hitchcock, United States Senate. 
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No.2. 

TE::3Til\10~Y RELATING TO THE OLAil\1 OF THE KE~TUOKY 
CENTRAL RAILROAD CO:l\II>ANY. 

WA~lllXGTON, March 10, 1576. 
Cn '\RLES ~ORDliOFF sworn and examined. 

By the CHAIRMAN: 
Quelltion. Are you the chief of the New York Herald bureau of correspondence in ·wash­

ington ?-Answer. Yes, sir; during the session of Congress. 
Q. In the Herald of Thursday March 9, 1876, there is a letter dated Washington, March 

7, 1876, beaded, "From our special correspondent," and with the further beading, "The 
scandal of the Pendleton railroad c.laim; a charge against a democratic investigating com­
mittee; what Mrs. Belknap received and whom she received it from." Was that letter 
written by you ?-A. Let me look at it one moment and I will tell you; [looking at the 
paper;] yes, sir; except the bead-lines. The head-lines are made in the office. 

Q. The general tenor of the article seems to indicate that you have informati()n with 
reference to the charges against the late Secretary of War, which this committee should 
have. 'Vill you be kind enough to state what information, if any, you have on that subject, 
that we do not possess ? 

The WITNESS. Will you allow me to have the paper a moment? 
The CHAIRMAN. Certainly, six. 
The WITNESS. In this dispatch it is stated, not that I have information, but it readH this 

way: "It is asserted that the following is susceptible of proof before a committee of the 
House." 

The CHAIR1IAX. Did you mean to say you Lad proof of what was in that letter m your 
possession ? 

The WITNESS. A. No; but--
Mr. BLACI\:BURN. What is it that is "susceptible of proof?" ' 
The CHAIRMAN. The substance of the letter. 
The WITNESS, (continuing his answer)-but that I could put you in the way of getting 

that proof, and should be happy to do so. 
The CHAIRMAN. Not that you bad any knowledge of your own on the subject ?-A. No, 

sir. If it bad been of my knowledge I should certainly not have put it in this way. Let 
me rt'ad : " It is asserted that the following is susceptible of proof before a committee of 
the House." 

Q. Another thing that letter implies is, that the democratic members of this committee 
have been unwilling to investigate charges against the War Department arising out of the 
transaction with reference to the settlement of the claim of this Kentucky Central Railroad 
Company. Have you, of your own knowledge, any proof of that which you can give the 
committee 7-A. No, sir; none of my own knowledge. 

Q. Have you any evidence that any of the members of this committee have, at any time, 
refused to investigate any charges that have been preferred against the late Secretary of 
War ?-A. You mean do I know that? 

Q. Yes, sir.-A. No, sir; I do not. If I bad I should have stated it. 
Q. There are charges in that letter against me personally; that I traveled in Europe 

with these parties; that I was cognizant of the meetings at the Arlington Hotel with Mrs. 
Belknap and Mrs. Marsh.-A. Is that so7 I beg your pardon for interrupting you. Will 
you allow me to read it to myself, because I think you are mistaken in that last ? [After 
reading. l I cannot find that charge made here. 

Q. It is charged that I traveled in Europe with Mr. Pendleton, with Mrs. Bowers, (the 
present Mrs. Belknap,) and with Mrs. Marsh. Have you any know ledge of that fact 
asserted there, of your own knowledge ?-A. No, sir; nor of any other fact in the matter, 
the whole of it being stated with that phraseology that I have read, and I being in earnest 
in so stating it. 

Q. Will you be kind enough to tell the committee upon whose authority you wrote that 
Jetter f-A. Yes, sir. I got my information from Mr. Henry V. Boynton, of the Cincinnati 
Gazette. 

Q. You state nothing in that letter of your own knowledge ?-A. I think that is evident 
from the dispatch. I was extremely careful to put it in that way, because I hadn't it of 
my own knowledge. In another matter which I have recently bad in the Herald I did 
state some things of my own knowledge, because I knew them; b\lt in this case, as I am 
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a conscientious person and a gentleman, I hope, I stated ·what was the literal truth-that 
that was asserted here to be susceptible of proof. That was strongly assertej to me. 

Q. In the Herald of yesterday, March 9, 1876. tliere is another letter from the special 
correspondent here, dated March 8, hli'o. Are you tbe author of that letter ?-A Yes, sir, 
except the bead-lines. 

Q. That letter contains this statt>ment: 
"It is further asserted < * " that when it became known here to some who were 

of the party that Mr. Clymer had determined to bring Mr. Belknap down, be was reminded, 
in pointed terms, that if be was determined to do this, he could not decline to bring Pend'e­
ton down, too; that Ar. Clymer asserted that be had not sufficient data to reach .Mr. Pen­
dleton; that Le was pressed with the rt>joinder that Mrs. Marsh would testify to it; that 
the n~cords of the Department would throw some light on the case; that, howeYer, he re­
fused to go into the matter. 

''Now, it is a fact that this is asserted hNe to be susceptible of proof, as was said in the 
carefully-guarded dispatch of last nig-ht. It is also a fact that the name cf a responsible 
person, who will prove it il' caliPd before a congressional committee, will be in the pos es­
sion of a member of the committee of which Mr. Clymer is the chairman, to-morrow 
morning." 

Q. Did you reiterate that charge against me of your own knowl~dge ?-A. UnJoubtedly 
I did not. sir. 

Q. Upon whose authority did you assert it ~-A. Upon the authority of the gentleman 
whose name 1 gave before, General Boynton, to whom l went the day before yesterday and 
said, (having·hud his assurances repeate~lly before,) '• I want now to know again wbether this 
is susceptible of proof, and whether it is here asserted to be susceptible of proof," and he 
said, "Yes, undoubtedly." He then said to me, "I will go to a member of that commit­
tee to-morrow morning, (which would be yesterday,) and give him my name and tell him 
to say to the committee that I will be ready at any moment, _ with or without a subpoona, to 
go before the committee ami give them the names of the witnesses." That seemed to war­
rant me, as a man of honor, in saying what I did say. 

Q. Did General Boynton say that he knew these facts of his own knowledge ~-A.. He 
told me that he would produce the witnesses. 

Q. That is hardly what I asked. I asked you did he say to you that he knew these facts 
of his own knowledge, or that he had heard them from others ~-A.. That he haJ heard the 
statement from others, as I understood. 

Q. Did he give you the name of the person or persons who were to be responsible for this 
assertion ?-A.. He did not. I did not ask him. 

Q. Did he say to you at any time that he had given the name of Lis informant to any 
member of the committee ~-A. He did not. 

Q. Do you know whether he had given the name of his informant to any membq· of this 
committee,-A.. I do not know. I did not ask him. 

Q. When did you see General Boynton last '1-A.. I saw him yesterday afternoon about 
five o'clock, and asked him at that time whether he had done what he bad said to me that 
he would do, (and what I was prepared to require of him, "of course,) whether he had gone 
to a member of this committee and offered to come and give the names of the witnesses, 
and he said he had, which satisfied me. 

Q. Did he say that he had given to a member of the committee the name of Lis inform­
ant ?-A. He did not. I did not suppose that he had done so, for the reason that he had 
stated that he was ready to come before the committee and give that testimony, and I sup­
posed that he only awaited their summons. 

By Mr. BLACKBURN : 
Q. Did Mr. Boynton say to you, or indicate to you, that he had ever done anything that 

looked toward furnishing this~committee with any information or proof upon this point, prior 
to the publication of this statement ~-A. No; I do not know that he did. 

Mr. DANFORD. No; it was about five o'clock yesterday evening that he came to me and 
authorized me to come to the chairman of the committee and say that he was ready to ap­
pear before the committee and give the name of the wituess who could prove these state­
ments. 

Mr. BLACKBURN. His name was not given by you to the committee. 
Mr. DANFORD. No; not until about five o'clock. 
The CHAIRMAN. You did not, then, give me his name. 
Mr. DANFORD. No; I came to the chairman and said that the gentleman from whom I 

had my information was willing to come before the committee and give the name of the wit­
ness who he alleged would prove this charge. 

The CHAIRMAN. And my answer was that we bad adjourned for the day, and that I should 
prefer to call Mr. Nordhoff' first. 

l\fr. DANFOIW. That was your answer. 

By the CHAlRMA}; : 
Q. In the letter of .March 7, from Washington, written by yourself as you l1ave testified, 

there is this assertion, "It is a siug~lar fact that there has been for ~orne llays past a notice-
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able disinclination among some of the democrats to push investigations. It is not meant to 
charge that any considerable numb<er of demo~rats discourage investigations, but it is cer­
tain that some do." Does that assertion apply to any member of this committee '?-A. It 
does not; and I. beg that you will not question me any further in relation to that state­
ment. 

The CHA£Rl\IAN. I have no further questions to ask, but I want it distinctly stated and 
understood that no member of this committee is in that category. 

The \VITNESS. Undoubtedly no member of this committee is meant. 

By 1\fr. RoBBINS : 
Q. The head-line'S of these a.rticles speak of dem Jcratic members indiscriminately, which 

puts me under the necessity of asking whether in any of t.hese communications made to you 
any mention was ever made of my name as having been concerned in this matter or con­
neded with this business in any way whatever f-A. No, sir; your name was not men­
tioned in any shape. 

Mr. BLA<'KBURN. I will ask you the same f)nestiou \'ith regard to myself. 
The WI'J'NESS. No, sir; your name was not mentiont~d. 

By Mr. DANFORD : 
Q. I presume that I was the member of this committee to whom General Boynton reft>rrcJ­

or did he refer by name to the member of this committee to whom ha would give this in­
formation f-A. My impression is that he did not at that time. I knew afterward that he 
Lad gone to you, but I do not think that at that time he told me anything about it. 

Q. You knew yesterday evening that he had come to me 1-A. I did, bec~:~,use I a~ ked 
him if be had done so. .My understanding from General Boynton was, also, that he asked 
you to say to the chairman that he did not need the preliminary of a subprena, but would 
come at once to avoid delay. 

Mr. DANFORD. All I said to the chairman was that my infvrmant would come before the 
committee; but General Boynton did say to me that he did not need a formal subprena; 
that he was ready to give the name of his informant. There was another matter in con 
nection with it that I did not state to the chairman. General Boynton told me yesterJay 
e\·ening, just before I went to the chairman, that he expected to be called away to-day. 
That, however, I did not state. 

The CHAIRMAN. No; that is news to me. 

WA SI-HNGTON, D. C., March 1~, 1876. 
G~:onm: H. PENDLETON S\YOrn and examined. 

By the CHAIRMAN: 
Question. Are you president of the Kentucky Central H.ailroad ?-Aus·wer. I am, sir. 
Q. How long have you been so ?-A. Since about the lst of December, J 869. 
Q. Did that company have, at the time of your accession to the presideney, a claim 

against the Government for transportation of troops, supplies, and for other matters during 
the war ?-A. It bad. 

Q. Be kind enough to state fully and particularly all that you kuow regarding that claim, 
and, if settled, its mode of settlement.-A. I will, sir. The Kentucky Central l{ailroad 
originally belonged-! don't mean before its sale in 1858, but after that time-to Robert B. 
Bowler, of Cincinnati. He, with two other associates, formed a copartnership and exercised 
the powers of running the road until the 1st of January, 1>:lG:3, when he formed a new organ­
izat.ion, which was also a copartnership, not an incorporated company. and which continued, 
with various changes occasioned by death, up to May of last year. In 1869, as I have told 
you, I became the president vfthe road, chiefly because I represented the estate of Mr. Bowler, 
who was my brother-in-law, and who had a large interest in it at that time, the partner 
who bad been the president having died very suddenly in the preceding .May or June. I 
bad been a director for two or three years before I became president of the road, but had 
taken no active part in the management, and knew very little about its affairs, except as it 
became necessary for me to know in order to protect the estate of which I was the adminis­
trator. When I became president, in December or in the fall of 1869, I was very much oc­
cupied with a suit which attacked the title of the road in Mr. Bowler, and consequently in the 
company which existed at that time. I was very much occupied with that during- the winter and 
the spring after I became president. In the fall of UliO, after I had gotten through for the 
moment with the necessity for looking into the suit which attacked the title, (and which was 
quite a notable suit in that part of the country,) I turned my attention to the interests of the 
road and to familiarizing myself with the duties of the position which I held. Among other 
things I found-and I think then for the first time I heard of it, though of that I cannot be 
certain-tl1t1t there was a claim against the Government for the difference bt>tween the rates 
that the Kt>ntucky Central Railroad had claimt>d and the amount that h<td bec>n pa.id for 
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transportation of troops and supplies, freights of various kinds ; I cannot speei(v or particu­
larize them more than that. If I had ever heard of it before, I knew nothing about it at 
that time. The Kentucky Central Railroad Company consisted at that time of the estate of 
Mr. Bowler, of which I was the administrator, his son, my nephew, being a member of the 
board; Governor, now Senator, Stevenson, of Kentucky. Mr. William Ernst, of Covington, 
Ky., and Mr. Gedge, and also the estate of Mr. Keith, who was my predecessor in office and 
one of the parties. I was in the habit of seeing these gentlemen very constantly. They 
lived in Covington and I lived in Cincinnati. Mr. Ernst is president of the Northern 
Bank of Kentucky, Governor Stevenson is the counsel of the company. Mr. Gedge was not 
so active a member, and I did not see him very often. M.v nephew, Mr. Bowler, was a mem­
ber of the board. When I found that such a claim existed (and, as I remember then 
for tbe first time,) I went to see Governor Stevenson, whom I saw very constantly, and 
asked him about it, as be bad been a member of that company from the beginning. He told 
me that there was a claim existing and told me in general terms what it was. He told me 
that it bad been pending for a long time, and that the company bad been willing to give a 
yery large percentage of the claim to anybody who would get it through, because it ball 
laid so long; it was one of the claims connected with transportation during the war. and 
in that conversation he told me that be bad been willing, and for his part, was then en­
tirely willing, to give fifty per cent. of the claim to have it collected. That put some­
what a new aspect upon the claim in my eyes, and I asked him if he , thought that wouhl 
be the disposition of the various owners now. He said certainly it would, that they 
bad repeatedly been willing to give a large percentage upon the claim to anybody who 
would take charge of it; and he told me that various persons bad made application for 
an employment of that kind. I said to him, "If that is the disposition that you have, I 
shall see the other members of the board who own it and talk with them on the subject." 
I saw Mr. Ernst, Mr. Bowler, and Mr. Gedge, and he agreed to see the representative of the 
estate of Mr. Keith. I bad no personal acquaintance with any of that family, but they were 
near neighbors of his. It resulted in an arrangement by which I was to receive, upon the 
amount that I collected on the claim, 50 per cent. I then looked into the papers and made 
an examination as far as it was possible for me to make it in the office of the company. I 
believe that I found the whole thing represented there in some way or other. I found some 
correspondence-I could not undertake to detail now what it was-in regard to the claim and 
the foundation of it, and then I learned what I have already told you, that it was a claim 
for the difference between the amount claimed by the Kentucky Central Railroad for trans­
portation and the amount that they had received from the various disbursing-officers of the 
GoYernrnent. I found that the claim had been presented in1863 or lf364-I do not now re­
member which-and that the proofs were on file to a great extent-possibly entirely. I pre­
pared the claim and presented it to the War Department. My impression was, until I saw 
the pn blications in the papers, that the allowance finally made was one Lun(lred and forty­
nine thousand some hundreds of dollars. I see it stated that it was one hundred and forty­
eight thousand and some hundreds of dollars. I have not had my attention called to the papers 
lately, nor bad I before I left home an opportunity to look at them; but I suppose that is 
not important. I speak guardedly on that point, because I have seen recently statements of 
the amount differing from my recollection. I presented the claim to the War Department, 
and jt passed into the hands of General Dunn. I saw him once or twice in connection with 
it. I had quite a voluminous correspondence with him; I suppose it is on file; I do not 
know; I bav~ not seen the papers since. After several months it was allowed by the War 
Department and passed by the Treasurer. I went to see Mr. Boutwell in connection with it, 
(he was then Se~retary of the Treasury,) and made but a single request of him-that I should 
not be kept here for an age waiting for it. He was very kind, and said that the examina­
tion of the account shoulJ be made at the earliest possible moment, adding a jocular re­
mark. I knew him very we1l in the House of Representatives, and also as Commissioner of 
Internal Revenue. I think I was here for a week, while it passed through the Treasury De­
partment. When it passed there I got a warrant from the War Department, and it passed 
through tbe Treasury Department, and I received the money and accounted fot it to the rail­
road eompany. 

Q. In procuring that a wan] from the War Department, did you pay to the late Secretary 
of War, or to any member of his family, or to any person for hiw, directly or indirectly, any 
consideration whatever for making the award 1-A. None in the world; not a doliar, nor 
any other consideration. 

Q. You say the ~ettlement was made for the difference beh•;een the freight claimed by the 
Kentucky Central Railroad ar..d what was paid them by the Government ·?-A. That is my 
recollection of the claim. The bll.sis of the claim was-perhaps 1 had better explain this a 
little more fully. I found upon an examination I made that there had been a convention of 
through-line railroads, in the States that were not affected chrectly by the incursions of the 
rebels, by which they had agreed to take a certain rate of freight for transportation of troops, 
supp1ies, and various things, and that in the convention that was agreed upon between the 
Wal' Department and these railroads an exeeption was expressly made in favor of roads 
which lay within territory liable to incursions from the confederates. I think it will be 
found-though I ~eak with a little hesitancy, because I have not refreshed my recollection 



CLAIM OF THE KENTUCKY CENTRAL RAILROAD CO. 283 

upon these matters particularly-! think it will be found that in the published proceedings 
of that convention an exception was made in favor of the roads whjch lay within territory 
liable to such incursions, and lt was stated in the resolutions by the agents of the roads 
that agreed to transport for certain rates that their jealousy would not be excited if allow­
ances to the full amount of their tariff-rates were made to roads liable so to be disturbed. 
The claim of the Kentucky Central Railroad was for the difference between what had been 
paid according to this agreement with the railroads, and the tariff-rates of that road dimin­
ished by 10 per cent. 'l'beir claim was 90 per cent of their tariff-rates. Why they claimed 
90 per cent. instead of the full amount I cannot tell. I know nothing about that. I 
found that that was the claim already pending before the War Department, when it came to 
my knowledge that there was any claim at all. I found also, in the course of my investi­
gation, that the Baltimore and Ohio Road had been paid to the full amount of its tariff-rates. 
The Louisville and Nashville Road bad been paid in the same way; whether before or af­
ter, 1 do not know. But, at all events, in 1869-'70, when I came to investigate Ibis thing. 
I found that that was the eondition of affairs. I am very frank to say, that if the case bad 
been put into my bands as an original matter, I should have claimed the full tariff-rates. 

Q. Then your road in this settlement only got 90 per cent. of its reg·ular tariff-rates ?-A. 
Only 90 per cent. of its regular tariff-rates, and I presented proofs (I presume they are among 
these papers) in order to substantiate the proposition that the Kentucky Central Railroad 
came within the exception made by this convention of railroads-p!·oofs that it had been for 
weeks (and months, perhaps. but I will not be very certain about that) prevented from 
running by the oceupancy of that territory by the confederate troops. I do not think I am 
out of the way in saying that at least four or five times during the war it was occupied by 
confederate troops, and the bridges destroyed, and the rails taken up and bent, and that 
there were weeks when it could not send any trains at all. . 

Q. You say that this same claim had been offered to others upon the same terms upon 
which you undertook to collect it 7-A. I am told that it had. 

Q. Do you know who had had any contract of that kind with the company ?-A. I do 
not think anybody bad a contract of that kind. I think it was given to nobody, but that 
persons bad offered to take it, and the matter had been under consideration. '.fbat is what 
1 was told at the time that I began to look into it. I do not know it of my own knowl­
edge. 

Q. Had you when here at vVashington any interviews personally with the Secretary of War 
in regard to this claim ?-A. Yes, sir: the first interview that I bad in connection with the 
claim was when I went to tbe War-Office, and asked to see the Secretary, and made to him 
a statement in brief. I tl1ink that was in November, 1870. I di.d not look into the case at 
all until the fall of J 870. 

Q. Then you saw him during your first visit here, with reference to that claim ?-A. Yes; 
I went to the office early in the morning, about half past nine or ten o'clock. From having 
been in Congress here a good many years, I knew something of the times at which be could 
be found at leisure, and 1 went there in the morning before any visitors came, I believe, and 
I had an interview with him of about half an hour, or perhaps a little longer. I stated to 
him the case in brief. I see it stated in the newspapers that I filed also a written statement 
at that time. That is very possible; I don't remember. When I had stated the case to the 
Secretary, he sent, if I am not mistaken, for General Dunn, and said to him, " Here is a 
claim that Mr. Pendleton presents, and I refer it to you." 

Q. Did you appear before General Dunn ?-A. I was before General Dunn at that time ~ 
if you ask me just when, I do not know, but I recollect having had several interviews with 
him on the subject, and my impression is that I went immediately to his room from the Sec­
retary's office. I had kno,vn General Dunn in Congress. We were colleagues in the House 
together. I saw him once or twice, I think, while I was here. I was not here more than 
three or four days at that time. I had several written communications with Geueral Dunn 
afterward. I was not in ·washington again until the 4th of the ensuing March, when I came 
on for a little visit without any special business. I am not able to say whether I saw the 
Secretary of War at that time or not. I think it very probable that I did, but I have no dis­
tinct recollection in the matter. I am certain that the communications which I bad with 
General Dunn wl':re chiefly in writing, but I presume I saw him at that time also. 

Q. This claim bad been before Secretary Stanton and, as I understand, before General 
Rawlins when hP was ecretary of \Var ?-A. I cannot speak with entire certainty about 
that, becau~e it was before my ii.Jtimate connection with the matter. My belief is that it was 
never before General Hawlins. My belief is that it was never before any Secretary of War 
after 1864, and in H3G.I, althoug·h refusing to pay the back-elairu for services in 1861 and 
1862, accordi11~ to the rates that the Kentucky Central Railroad Company claimed, Mr. 
Stanton, then Secretary of \Var, and General Meigs agreed to pay, and either did pay the 
road its full-tariff-rates or !W per ce11t. of the full tariff-rates for all work done for the Govern­
ment from July or August, 1864, nntil the end of the war. But they declined to pay at the 
same rates for service done prior to 1864. You understand that I repeat this not of my own 
knowledge, except as I have gathered it from the bool{s aud frum statements, for in H:364 I 
had nothing to do with the road. 

Q. Do yon know of any reason why, in di1ect oppposition to the opinion of the then 
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Quartermaster-General of the United States, General Meigs, dated Jnnuary 21, 16iJ, the 
Secretary of War approved that claim ?-A. I thought there was a very good reason. I 
wrote a reply to the argument of the Quartermaster-General, and I thought I established very 
conclusively that it ought to be paid, in spite of his opinion. 

Q. General Dunn then made a report upon the opinion of the Quartermaster-General and 
upon your argument ?-A. My impression is-I speak with some uncertainty-but my im­
pression is that after the claim was sent to the Quartermaster's Depa.rtment a copy of 
General Meigs's statement, or opinion, or conclusion, was sent to me, and that I reviewed 
it in an argument which I filed in the War Department. My recollection is that my argu­
ment was sent to the Quartermaster-General, and still his opinion was not changed, and I 
made a still further argument. and presented all the proofs that I could find in order to bring· 
the case within the exception established by the railroad convention of which I have spoken. 

Q. And upon that Judge-Advocate-General Dunn gave an opinion after you made your 
argument? -A. That is my recollection. I have no doubt the opinion iR on file. 

Q. And upon the filing of that opinion of the Judge-Advocate-General, it appears that the 
Secretary of War, on the 2ith of May, lSi I, a.pproved the claim and recommended that the 
report be approved ~-A. I cannot say at what time he gave his opinion. I was in Ciucin­
nati attending to my ordinary avocations, when I beard that the claim had passed the War 
Department; I don't remember how I heard it; probably by a letter from General Dunn. 
In the course of ten days, I presume, it came on. 

Q. Was any other person in any way whatever interested with you in prosecuting this 
claim before the War Department, or any of the other Departments of the Government ?-A. 
The only person who was interested at all with me was Mr. A. H. Ransom, and I will ex­
plain exactly how that interest arose. Mr. Ransom was a clerk in the raifroad company's 
office during the whole of the time when the service was rendered for which this claim was 
made. He is not (I state it m order that the names may not be confused) Mr. H. P. Ran­
som, our present auditor, and who is now in \Vashington. Mr. A. H . Hansom never was 
in the service of the company while I was its president, except as I took him in temporarily 
to supply a vacancy. He was familiar with the business of the road, and a good penman 
and book-keeper. and I took him in for a time in that way. 

Q. What service did be render in relation to this claim 1-A. The servic ~ that !:13 rendered 
was in making up the account. He had been in the employment of the railroad when the 
service was rendered, and bad made up the original account on which the claim was based. 
I found that he was familiar with the matter, and as soon as I began to look up the case I 
sent for him (he lived in Covington) and got from him all the information that I could. 
Subsequently, when I came to account to the railroad company for the amount I bad re­
eeived, he claimed that he was entitled, by an original contract with the company made 
when be first made up the account, to a percentage upon whatever they should recover, and 
when I came to settle with the railroad company there was a little discussion, of the most 
friendly character, between the gentleman who owned the claim and myself, as to ·whether 
his fees was to come out of my compensation or not; and, in addition to the fifty per cent. 
whieh they allowed me according to the contract I bad with them. they made me an addi­
tional allowance, with the stipulation that I should s ~ tt!e with Mr. Ramom for any claim 
that he bad against them; which I did. 

Q. Please state, if you can, the proportionate interests of those several p~trties in the Ken­
tucky Central Railroad. You represented the Bowler interest. How large was that ?-A. I don't 
know that I can state with entire accuracy, but I know pretty nearly what it was. I do not 
undertake to give you the exact figures; I would not venture to do that; but my impres­
~ion is that the Bowler estate owns three-fifths of the interest ia that road, or perhaps a frac­
tion less. The balance is owned by Mr. Stevenson, Mr. Ernst, Mr. Gedge, and the Keith 
eRtate. or, rather, Mr. Keith's father-in-law, Mr. Hathaway, first bad the interest and assigned 
it to Mr. Keith. 

Q. Do you reeollect in what proportions the balance is owned ~-A. As I cannot answer 
exactly, I would rather not an~wer at all, but my impression is that, assuming $~6:~.000 to 
be the whole amvunt, the Bowler estate bad $!5~,0Ull or $150,000. more or less, and that the 
balance was held between these other parties. 

Q. In equal proportions ?-A. No. One of them had $36,000, and I think one $20, 000, 
and the other $:.!4,000; yet if one bad :f;36,Ll00 and each of the others $~4, 000, I should not 
be surprised. 

Q. You speak of having bad a contract with the owners of the road for the collection of 
this claim against the Government; was that contract in writing 1-A. No, sir; a mere ve!·bal 
agreement. 

Q. Made by those gentlemen personally, and by those who represented the interests 
concerned ?-A. Made by them persoually. They constituted the whole road. There were 
no stockholders, in the ordinary sense. They were each of them representing the interests 
which they themselvPs bad. Except myself, as the administrator of the Bowler es •ate and 
the family of Mr. Keith, all the other owners were in the board, and active in the daily 
managemeut of the road. 

Q. When you made the settlement you gave the company their proportion ?-A. Ire­
ported to tl e:n exactly what 1 bad collected~ they were p~rfectly cognizant of all that bad 
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transpireJ between us: the ouly matter that was brought up was the payment of Mr. Ran· 
som, which we settled in an hour-indeed, I think our whole meeting was not more than an 
hour, and I paid them the balance due them. 

Q. Then Mr. Ransom, as I understand it, was the only person who in any manner assisted 
you in prosecuting th1s claim before the War Department ?-A. The only person. 

Q. And be was paid by the company ?-A. Re was paid, with the cognizance of the com­
pany, by me, out of the allowance which th£-y made in addition to the 50 p9r cent. 

By Mr. ROBBINS : 

Q. \Vas the 90 per cent. which was paid, 90 per cent. of the whole claim, or 90 per cent. of 
that difference which you speak of ?-A. The claim was for the difference between the amount 
that had been previously paid by the Government, and 90 per cent. of the ordinary tariff 
rates. The claim that was actually paid by the Government, all told. was 10 per cent. less 
than the tanff-rates for the services rendered. The way in which the account was made-1 
cannot tell how it appears upon the papers, but, as a mere practical question, we would 
charge the Government 90 per cent. of the tariff-rates, give then1 credit for the amount actu­
ally paid, as the work progressed, and charge them with the difference, and the difference 
made up the amount of this claim. 

Q. General Dunn made a favorable report to the 'Var Department upon this whole case, 
did he not ?-A. I know the fact that he did, and yet if I ever saw it I cannot remember. 

Q. And upon his report the allowance was made ?-A. Upon his report the allowance was 
made by the War Department, and afterward it was carried to the Treasury Department, and 
it passed through that Department. 

Q. You answered a while ago in regard to the Secretary of War. I will ask you now 
whether there was any pecuniary inducement ever offered to or accepted by General Dunn 
for his favorable action on this claim Y~A. Not the least in the world. 

Q. What was he at that time Y-A. I think he was Assista-nt Judge-Advocate General, on 
duty as a sort Qf law-officer in the War Department, but I do not know exactly. 

Q. Did any official of the Government have any pecuniary interest in the payment of that 
claim ?-A. Not a dollar. 

Q. Or was any consideration offered indirectly relating to other matters, so as to make it 
a personal interest ?-A. Nothing at all, sir. 

Q. The whole amount that was paid, including what had previously been paiJ and the 
amount which you received, made $263,000?-A. No; I cannottell you what bad previously 
been paid. In spealdng of the $26:3,000, I merely assumed that that was the whole capital 
of the company, and endeavored, on that basi3, to state '";bat were the interests of the re­
spective parties. 

Q. You do not know how much was paid prior to the allowance ·which you obtained of 
$148,000 !-A. I do not. I may have known, but I do not recollect now. 

Q. You do not know what proportion the sum you collected bore to the whole amount of 
the cl&im originally ?-A. I do not; I have no doubt I did know, but I don't know now. 

By Mr. BLACKBURN: 

Q. Do I understand you to say that there was nothing in fact in the prosecution of this 
claim for the Kentucky Central Railroad Company against the Government, which would 
warrant any statements that have been or that may be made implicati11g the Secretary of 
War, or Mr. Dunn, or any member of the Secretary of War's family with yon, improperly, 
in its prosecution or payment ?-A. You do most emphatically-that is, I do mean you to 
understand me to say that most emphatically. 

By Mr. DANFORD: 

Q. The claim of the Kentucky Central Railroad Company had been pending for sbme 
years in the War Department ?-A. Yes. 

Q. Hadn't it been presented and rejected repeateuly before you took hold of it 1-A. I am 
not able to answer that from any knowledge that I have. My recollection is that it had 
been presented to Secretary Stanton. My belief is that it never was presented to any other 
Secretary; and yet, if the papers should show differently, I am wrong. I am speaking of 
matters that are not within my own knowledge, but my belief is as I have stated. 

Q. If an examination of the papers should show that the claim had been presented like­
wise to Secretary Rawlins and rejected, then you are simply mistaken 1-A. I am not cog­
nizant of it. I am not mistaken in sa.ying that I never bad knowledge of that; I certainly 
never had any know1edge that the claim was ever presented to Secretary Rawlins. If the 
papers show that it was, then that only shows that the fact never came to my knowledge. 

Q. Do you mean that it never came to your knowledge, or that it has escaped your recol-
lection ?-A. It never came to my knowledge. · 

Q. lReferring to a paekage of papers.] Did you examine this pile of papers in connec­
tion with tLat claim ?--A. I presume I did, but I do not know. They were not in the 
office. 

Q. Who was Jndge-Advocate-General while }.lr. Stanton was Secretary of War 1-A. I 
<'annot tell you; Mr. Holt, I believe. 

Q. \Yas lw not Jw1ge-Advocate-Geneml while ~Ir. Rawlins was Secretary of 'Var ?-A. I 
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think Mr. Holt has been Judge-Advocate-General from an early period in the WlH uutil, I 
should say, within six months. I have seen in the newspapers an announcement of bis re­
tirement within that time, I think. 

Q. Was not this case examined twice by General Holt, and twice rPjected ?-A. I have 
no knowledge that it was ever examined by him. 

Q. Did you intercede with Secretary Belknap to have this case referred to General D•wn ?­
A. I did not. 

Q. Do yau know bow it came to be so referre_d ' -A. I do not. 
Q. How long did you remain in the city upon the occasion on which it was referreu to?­

A. It would be difficult for me to state the exact number of days ; I think not more than 
three, four, or five days. 

Q. How many conferences did you have with General Dunn ?-A. lt would be impossible 
for me to answer that; I think not more than two during that visit; and yet I may have 
seen him every day. I was only here three or four days, and I may have seen htm every 
day, or I may not. I cannot answer definitely. 

Q. Did you on that occasion make an examination of the papers then on £le, in regard 
to this claim, in the War Department 1-A. I presume I did, but 1 have no distinct recol­
lection of doing so. 

Q. Did you ever take the papers with yon to Cincinnati for examination ?-A. No, sir. 
Q. You prepared, did you not, two written statements or arguments in that case ~-A. I 

prepared two or three. 
Q. Did you prepare those arguments at your home in Cincinnati or in \Vashington ' -A. 

I prepared them in Cincinnati. 
Q. Without the presence of the papers ?-A. Without having the papers by me, for I 

never bad those papers in Cincinnati. I presume I knew their contents. 
Q. Did you have copies of them 't-A. Never copies of all those papers. I think it very 

probable, indeed I know, that I had a copy of the report of General Meigs, because that was, 
in part, the basis of the argument that I made. 

Q. You were replying to General Meigs's argument in one of those papers you pre­
sented -A. That is distinctly on my mind. 

Q. Did you get the facts that you refer to in your arguments from General Meigs's state­
ment of the case ?-A. That I am not able to say. I bad collected all the information from 
every source that was open to me, that I thought was pertinent to the claim that I was press-

in~. Can you tell the committee upon what this claim was rejected, when it was rejected, 
whether upon a matter of fact, or upon some legal question ?-A. I can only tell that from 
what appears upon the papers. 

Q. Speaking from your examination of the papers, what was the reason assigned for the 
rejection of the claim '-A. I have an irnpre~sion as to the cause of its original rejection, 
from a conversation that I had with General Meigs upon the subject. Whether I derived 
that impression from the conversation, or whether there is something in the papers con­
r:ected with it, I am not able to say, but I have a very distinct impression of the conversa­
tion that I bad with General Meigs upon the subject and of the ground that he took in re­
jecting the claim, 

Q. Well, we are not confined to very strict rules of testimony here, and you will please 
state that impression received from that conversation.-A. I went to see General Meigs in 
regard to this claim, either before or after l had replied to his argument; I don't know 
which; if it was after, it was when I came here about the 4th of March; if it was before, 
it must have been at the first visit that I paid. I had a little conversation with the general, 
and be told me he thought the claim ought not to be paid, for two reasons. One was that 
it had been before the War Department and had been rejected, and he did not think it ought 
to be reopened. The other was, that he did not think the Kentucky Central Railroad was 
entitled to charge what it desired to charge, because the Government had been at the ex­
pense of changing the gauge of the road, and had been at a heavy expenditure in order to 
enable it to do its work. I said to him, "General Meigs, you are entirely mistaken as to 
that fact." He said, "No, I was in the western country and I know that it was changed." 
I said, "You are entirely mistaken as to the fact, for the gauge of the road was never 
changed; " and I presented to him the proofs that it never had been changed, that he had 
made a mistake in the road, and that it was the Louisville and Lexington road, and not 
the Covington and Lexington, as we called the Kentucky Central at that time. And when 
I presented that to him so clearly that he remembered that he had made the mistake he still 
insisted that the claim ought. not to be paid. 

Q. Does that fact appear in General Meigs's statement rejecting the claim ?-A. My im­
pression is that it does not; but I cannot tell. I think it does not. I have never seen 
those papers since 1871, or whenever it was. I am giving you my decided impression, but 
I speak with the reserve that is necessary when so long a time has elapsed. 

Q. The Kentucky Central had been raided a number of times during the war ~-A. Yes, 
sir. 

Q. Its carriages had been burned and its trestles destroyed ~-A. Some of them. 
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Q. Some of them were rebuilt by the Government, were they not ?-A. I think not, but I 
cannot say positively, for that was before my connection with the road. 

Q. Is not a part of this claim which was allowed, $148,000, based •upon the de 
struction of the bridges during the war; did not the company make, in addition to the dif­
ference in the priee of transportation, a claim for the destruction of bridges ?-A. In this 
$148,000 t My impression is that they did not. My recollection is very distinct that I pre­
sented the proofs of the raiding and the destruction that the road suffered, in order, as I said 
before, to bring it within the exception. 

Q. Did you take any testimony yourself after you came into the case, or had it already 
been taken, and was it simply reYiewed by you ?-A. My impression is that I took two or 
t!->ree affidavits; I think not more than two or three, but I do not speak exactly. 

Q. Where did you take them ?-A. I must have taken them in Covington. 
Q. \Vhere was the principal office of that road in 1869 ~-A. In Covington. 
(~. \Vbere was it in 1871 ?-A. In Covington. It always has been in Covington since I 

Lave known anything- about it. 
Q. With what bank does the road do its business there? --A. The Covington branch of 

the Northern Bank of Kentucky. 
Q. Who is president of that ~-A. Mr. Ernst is the managing or controlling man. My 

impression is that Mr. Madison Johnson, of Lexington, is the president of the mother bank. 
Whether Mr. Ernst is the vice-president or the president of the branch bank, he is the con­
trolling man. 

Q. Was he president of that bank in 1 71, when this claim was paid ?-A. Yes, sir; that 
is, he was occupying the same position that he does now. 

Q. In what shape did you take this $148,55:t8~ (if that be the correct stun ) from the 
Treasury ~-A. I took it in drafts upon New York, I think. 

Q. Do you know how m~ny of them ?-A. I think there were three or four. 
Q. Do you know what disposition you made of those drafts 1-A. I presume I do. I 

Landed over some of them to the railroad company and kept the rest for myself. 
Q. How many drafts did you hand over to the railroad company ~-A. That I am not 

able to say. 
Q. If it should appear that a draft for $68,553.82 was collected through the Covington 

Northern Bank of Kentucky, would that be according to your impression the entire amount 
received by the railroad company 7-A. I ran tell you within a fraction how much was re 
ceived by the company, and if the draft for $68,000 passed through the bank, I have no 
doubt that that was the amouut of one of the drafts that I took out. 

Q. Is that likely to have been the entire amount received by the railroad company 1-A. 
I don't think that the company received pn.ctically $6~,000. I mean to say that I do not 
thit .k they received $ti8,000, though it may be so. 

Q. Do you think they did not receive so much as $68,000, and the fraction whatever it 
was ~-A. I do not say that they did not receive that check, (if that was the amount;) but 
that practically they received that amount for distribution, I do not think, because my recol­
lection is that the allowance that was made to me above the fifty per cent., in order to settle 
with Mr. Ransom, would not leave $()8,000 of the claim for the company. 

Q. How much did Mr. Ransom receive ?-A. My recollection is that I paid him $15,000. 
Q. That would not leave so much as $68,000 to the railroad company '-A. My recollec­

tion is not quite as distinct as I thought it was. My recollection is that when I came to 
settle with the railroad company, they allowed me $80,000, the fifty per cent. and the ad;li­
tion to make it up to $:30,000; but in trying- to remember all these amounts I am now uncer­
tain whether they allowed me $80,000 or $90,000. 

Q. If they allowed you $80,000 would not the remainder be just $68,000 ?-A. If the 
$68,000 is the right amount, that would be it, but I am not certain of the amount. They 
either allowed me about $tl0,000 or about $90,000, and my distinct recollection was $80,000, 
bnt if it should appear to be $90,000, I ehoose to guard myself by saying that I am noli 
cPrtain about it. 

Q. Now, if there was another draft for $50,000 collected through the Commercial Bank of 
Cincinnati, to whom did that money go ~-A. If there was a draft collected through the 
Commercial Bank of Cincinnati it was mine. My brother was president of the bank. 

Q. Your brother was president f-A. My brother is now the president and was in 1871. 
That is the bank through which I ordinarily do my business. 

Q. And that money belonged to you ?-A. That money belonged to me. 
Q. All of it ~-A. All of it. 
Q. It went into your account when collected ?-A. I don't know that it went into my 

account in the bank. I am not able to say that I deposited it with the bank, but I either 
deposited it with the bank or with my brother. 

Q. Then if there was another draft of $30,000 collected throuo-h the First National Bank 
of Cincinnati, and the two other drafts that I have mentioned, collected upon the same day, 
to whom did that $30,000 go ?-A. To me-collected in money. 

Q. What disposition di 1 you make of that money when it was collected; have you any 
recollection ?-A. Yes, sir; I have a general recollection of it. I don't know that I could 
give you the exact cents, but I have a very distinct recollection, in a general way, of what 
I did with it. Would you like to know t 
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Q You may state it, if you please.-A. Certainly. I, in the first place, paid some drafts 
that were in the Commercial Bank which I had received from my family who were travel­
ing in Europr. I paid up little debts that I had of various kinds. I put in my pocket as 
much as I thought was necessary to make a trip to Europe, which I left to do on the very 
day I closed all these transactions, aud the balance, whatever it was, was deposited in the 
Commercial Bank. . 

Q. You are speaking now particularly of the $30,000?-A. Yes, sir; the $30,000 that 
you speak of. 

Q. Your family were traveliug in Europe at that time ?-A. Yes, sir. 
Q. Whom were they traveling in company with; of your own neighbors in Cincinnati, 

I mean ?-A. There were none of them that I know of. My wife, my two daughters, my 
son, and my adopted daughter had been spending the winter in Rome, and hAll lett a little 
before that time, having- bro:cen up their residence there, and were traveling iu the north nf 
Italy, and I was about to join them. 

Q. \Vas Mrs. Marsh traveling- in Europe at that time ·f-A. Not to my knowle\lge. 
Q. " 7as Mrs. Bowers traveling in Europe at that time ?-A. Not to my knowledge; anJ 

I think I would have known it if she were. • 
Q. She was a neighbor of yours in Cincinnati at that time ?-A. She was a resident of 

Cincinnati at that time. 
Q. Did she travel in Europe soon after that?-A. She went to Europe in 187'2. 
Q. This claim was paid in June, lt:l71 ?-A. This claim was paid in June, 1871; and upon 

the very day that I made the settlement with the railroad company, I left Cincinnati and 
sailed for Europe. 

Q. When did you return ?-A. It is a little difficult for me to give exact dates, for J have 
been to Europe every 11ummer until the last, for four or five years. My family were abroad, 
and I went every summer to pay them a visit, sometimes shorter and sometimes longer, and 
I am liable to get the dates of the different years a little confused; but I should think that 
I came baek in August, 1871. I again went to Europe in 1R72. 

Q. This $50,000, you have already stated, we ·1t to your account in the bank of your 
brother?-A. Yes, sir. 

Q. Were you engaged in any other business than your connection with that railroad com­
pany at that time?-A. I have kept up rr.y rPlations to the bar always more or Jess actively, 
but of course not very closely when I bad charge of the road. 

Q. \'Vere you in any other business except your connection with the road and with the 
bar ?-A. No, sir. 

Q. I believe you have answered that no person connected in any way with the War De­
partment received any portion of this money 'f-A. None. 

Q. Had you any assistance from any person in Washington CHy in gettiug this claim 
tluou~b ?-A. No, sir. 

Q. You paid no money to any ont:l in Washington '?-A.. Not a dollar. 
Q. Had you any assistance from any one except the gentleman yon have named, Mr. 

Ransom, in preparing this ca~e or getting it through ?-A. None, excepting from those who 
were in the railroad office at Coving-ton. I may have called on the other clerks there to d() 
some writing for me in the matter at some tim<>. 

Q. Did yuu pay a con1pensation to any one except Mr. Ransom ?-A. I think to no one 
except Ransom. 

Q. You were president of the road ?-A. Yes, sir. 
Q. You had a salary as president ?-A. Yes, sir. 
Q. I believe you have already stated that your connection with this road came about for 

the reason that you were administrator of the Bowler estate.-A. That was the sole reason 
that I bad any connection with the road at all. Mr. Bowler \Yas my brother-in-law. 

Q. Who were the heirs of the Bowler estate '?-A. My sister was the widow, and there are 
three children. The eldest is a young man of about 28 or 30 years of age, named after my­
self, George Bowler. The second son is not yet of age; he is named Robert, after his father r 
and the third is a young girl of perhaps 15 years of age. 

Q. Was there not some twelve miles of that road that the Bowler estatB had no interest in 
whatever~-A. Probably you are alluding to the portion of the road from Paris to Lexing­
ton, 19 miles. That was not a portion of the road that was purchased, but the Kentucky 
Central Railroad Company, that is to say, the road from Paris to Covington had been grad­
ually buying up the stoc" of the road from Paris to Lexington, nntil it became the chief 
owner of it. 

Q. Do you know how it stood during the war ?-A. I do not. 
Q. Ple~se tell the committee out of which of these drafts Mr. Ransom was paid his 

$15,000.-A. I can't tell you . .My impression is that of the d1aft that I gave to the road, a 
portion weut to Mr. Ransom; wlwther it went directly through my bands or not I cannot 
state. The balance, whatever it was, I paid out of the draft which I coilected in money. 

Q. I believe you have stated that you did not know that Secretary Ro:lins hall rPjected 
t1Jis claim.-A. I had no lmowledge of it. 

Q. Did you kno·w that it bad been rejected b.v Secretary Stanton ~-A. I knew what the 
papers show. I do not thinh it is a rejection. I knew that it had been under his supervil:.-
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ion and had not been paid, and I presume that the papers will show the indorsement that 
he made. 

Q. You knew what bis indorsement was at the time you presented the claim Y-A.. Yes, 
sir; I knew it thoroughly. 

Q. And you knew also what Quartermaster-General Mei~s's indorsement was 7-A. I pre­
sume I did know what he had said in the beginning, but the subsequent conversation that I 
had with him was so distinct that the p.rior indorsement may have become a little hazy in 
mv mind. 

·Q. That was a matter of transportation, and so was specially under his care ?-A. I pre­
sume it was. 

By Mr. BASS: 
Q. As I understand, in general terms, you, as administrator of the Bowler estate, owned 

three-fifths of this road.-A. In general terms. 
Q. And your administration was for the benPfit of infants ?-A. Yes, sir. 
Q. And you, as administrator, made a contract with yourself, as the president of the road, 

by which you rece:.-ved $BO.OOO and the Bowler estate received three-fifths of $5~,000 or 
~6!;,000 ?-A. No, sir; I did not makP it with myself--

Q. How was that done ?-A. (Continued )-because I consulted Mr. Bowler, my nephew, 
who was one of the heirs and entitled to his full share; and I consulted my sister, Mrs. 
Bowler, who had her h:terest. 

Q. Yes, but there were two infants; who represented them except yoursel£1-A. Well, as 
far as they were represented, their mothPr anu their brother and I represented them. 

Q. It was assumed ?-A. No, s1r; it was not assumed. 
Q. It was assumed that they would not object to this when they became of age ?-A. 

Yes, sir; I don't think they will object to it. 
Q. Then that is the fact that, as administrator, representing three-fifths of the road, you 

made a contract with yourself, as president of the road, to perform these services ?-A. I 
made the contract just as I have stated it to yon. 

Q. Out of which you realized $tl0,000, as I understand ?-A. Yes, sir; at least $80,000; 
either $1:30,000 or $90,000; that is to say, !realized that and settled Mr. Ransom's claim. My 
impression is that I paid him $11),000. 

Q. Out of the $80,000 ?-A. Out of whatever I received. 
Q. I understood you to say that his elaim or part of his claim was paid out of the portion 

which went to the railroad company, the $fiB, GOO ?-A. You misunderstood me if you under­
stood me to say that :my portion of his claim was paid out of the amount which the com­
pany was to receive for its share. They allowed me a certain amount, out of which I was 
to pay him. Now, the question was asked me whether or not a portion of a certain draft 
went to him, the draft for $6o,OOO. That I can scarcely answer definitely; my impression 
is that it did. 

Q. Then, will you state, as nearly as you can, how much the company realized of this 
claim ~-A. If the company allowed me $80,000, as my distinct impression was that they 
Jid, they realized $n8,uUO, assuming that $148,000 was the amount received instead of 
$149,000, as 1 thi1 .k it was. If. 011 the other hand, they allowed me $90,000, or $87,000, or 
$88,000, or whatever it wlls, they realized the balance. 

Q That is what I asked you to state, how much they realizeJ.-A.. I have told you that 
the imprrssion upon my mind was very distinct that they allowed me $80,000, and that I 
was to pay Mr. Ransom out of that; but in thinkiug over these things my mind is a little 
confuRed as to whether $1"lO,UOO was the exact amount that was allowed me; but what­
ever they allowed me I paid Mr. Ransom out of it, and the company received the rest. If I 
am right in saying- that they allowed me $·W.OOO, they received $6H,OOO and a fraction. If 
they allowed me $90,000, and I settled with Mr. Ransom, they have received but $58,000. 

By the CHAIRMAN: 
Q. Now, a little matter personal to myself. Didyou and I ever meet at any time in Eu­

rope anywhere ?-A. I have not the least recollection of it. 
Q. You never saw me there, did you ?-A. I do not think I ever saw you there. I knew 

the faet that you were tht>re, and I have seen you repeatedly at home. 
Q. Have you ewr Fern me since you have bePn herfl this time, to have any conversation 

with me, in this city before, save in this eommittee-room ?-A. No, sir. The statement that 
has been made, that I had bt>en iu communication or private conversation with any member 
of this comrnittl'e, is an intanwus falst-hood. 

Q. Or wi1h ;mybody fur any one of them ?-A. Or with anybody for any one of them. 
I saw Mr. Blal"kl111rn on the fl..,or of tbe House the morning I came in. Wit.h that exception 
I l1a'Ve not had any private eonversation with any of the members of this committee. 

Mr. BLACKBURN. I introduced a number of Congressmen to you that moruing, as we 
came up. 

The WITNESS. Yes, sir; I had the pleasure of knowing a good many of them, and you 
introdueed me to a good many more. 

Mr. RoBBINS. 'l'o me among others, I recollect. We merely spoke. 

H. Mis. 184.-1~ 
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WASHiNGTON, D. C., March 14, 1876. 
S. P. RANSOM sworn and examined. 

By the CHAIRMAN : 
Question. Are yon the auditor of the Kentucky Central Railroad f-Answer. I am. 
Q. What do these books which you have produced here contain ?-A. They are mostly 

letter-books, and one of them i:o~ chiefly devoted to this particular claim, in making up the de­
tail as it was returned to the office from Colonel Swords's office-the assistant quartermaste!·­
general in Cincinnati, in command of that department at the time. 

Q. Does this book show the settlement of the claim ?-A.. No, sir; it does not 
Q. Have you any books that show the amount received by the company on that claim T­

A. No, sir; neither here nor in the office. 
Q. Whose books in your office will show '-A. No one's. 
Q. Where will that amount appear, if anywhere ?-A. If it appears anywhere it will ap­

pear in the treasurer's books. 
Q. Are not those in your office ?-A. No, sir; the treasurer's office is separate; it is at the 

Northern Bank. 

By Mr. DANFORD: 
Q. You were auditor of the company at the time this claim was presented and pressed 

through ?-A. I was auditor from the Jst of January, 1864. Some of the work was done 
before that. 

Q. Wht:n was this claim made up 7-A.. In 186:3-'fi4. 
Q. Who had charge of the claim fir:;t ?-A. A. H. Ransom, rr.y brother, who was formerly 

in that office. 
Q. Was he employed by the company to put the claim through 7-A. Yes, sir; when he 

was in the office it was part of the work of the office. AfLer he left the office, on the 1st 
of January, Il::l61, he was made general agent of the company. 

Q. Had the company any other attorney in the matter of this claim 7-A.. I think not. 
Q. Had the road a genRml attorney 7-A. Yes, sir; Governor Stevenson. 
Q. Did he ever do anything in regard to putting this claim through ?-A.. I do not think 

he did. 
Q. You are familiar with the claim yourself7-A. I am. 
Q. A. great many of these papers were made up by you 7-A. Xot a great many of them; 

some of them. 
Q. Some letters were addressed to you by the auditor, and you addressed letters to the De­

partment in relation to the claim 7-A. Yes, sir. 
Q. You knew that it had been rPjected at one time 1-A.. No, sir. 
Q. D1d you not receive information that General Meigs's opinion was adverse to the 

claim ?-A. I received information that General Meigs declined to re-opent he account. 
Q. And afterward the matter was put into thfl hands of Mr. Pendleton f-A. I so under-

stood. I knew that as a matter of fact, not offidally. 
Q. Were yon a party to the making of the agreement with Mr. Pendleton 7-A.. No, sir. 
Q. Do you know any fact in connection with that agreement ?-A. Not a thing. 
Q. Did you ever hear Mr. Pendleton say anything about the agreement ?-A. No, sir. 
Q. Did you ever bear him say anything about any trouble that he bad in getting the claim 

through ~-A. No .. sir. 
Q. Or anything about his influence with the Secretary of War~-A. No, sir. 
Q. Or anything about any manner in which he could opere te on the Secretary of War¥­

A. No, sir. 
Q. Did you ever talk with him about this claim 7-A. Very little. 
Q. Have you ever talked with him about the merits of the claim 7-A. Yes; I have talked 

with him about the merits. 
Q. Did you ever talk with him about thfl progress he was making here in the Depart-

ment ?-A. No, sir. 
Q. You were the auditor of the road ?-A. I was. 
Q. And be never said anything to you in regard to that ?-A. No, sir. 
Q. When did you first ascertain that he was likely to put this claim through 7-A. The 

first I ever knew of it was when he returned from Washington. 
Q. Was not this amount that he received regarded as a pretty big fee ?-A. I do not know 

what fee he got. 
Q. If he got $80,000 out of$148,000-
Q. If he got that amount what kind of a fee do you regard it as, considering the work he 

did ?-A. I cannot say as to that, because I do not know whn.t work be did. 
Q. Don't yon know what the papers show 7-A. I never saw the papers after the claim 

was made up. • 
Q. Was the claim not made up before Mr. Pendleton came into the case ?-.A. I think not. 
Q. Did not your brother make it up in the main 7-A. Yes, sir; in the main. 
Q. Do you know what fee he got f-A. I do not. 



CLAIM OF THE KENTUCKY CENTRAL RAILROAD CO. 291 

Q. Did he ever tell you ?-A. He may possibly have told me; if he did I have forgotten. 
Q. You are the auditor of the road now ?-A. Yes, sir. 
Q. What connection has Mr. Ernst with the company ~-A. He is treasurer. 
Q. Is the office of the treasurer separate from the office of the auditor; is his place of busi­

ness or his books and acccunts separate ?-A. They are, sir; his office \s at tba Northern 
Bank. 

By the CHAIRMAN: 
Q. Are you an owner of the road in any way ~-A. No, sir. 
Q. You are merely an employe? -A. That is all. 
Q. You never bad any interest in the road ~-A. None, sir; except to draw my salary. 

By Mr. DANFORD: 
Q. What is the president's salary f-A. I think it is $6,000. 

Kentucky Central Rail?·oad Company's claim.- Drafts put in e"Cidence. 

WASHINGTON, March 14, 1876. 
On the re-assembling of the committee at 2 o'clock p. m., Mr. Danford put in evidence the 

indorsemPUt made upon the adverse report of Quartermaster-General Meigs, dated March 
15, 1864, in relation to the Kentucky Central Railroad claim, as follows: 

''The conclusions of the Quartermaster-General with regard to the Kentucky Central 
Railroad Company are approved. 

" By order of the secretary of the board : 
"C. A. DANA, 

''Asst. Sec. of War. 
,, MARcn tn, 1864. ' ' 

Also the following letter addressed to C. H. Ransom, general agent of the Kentucky Cen­
tral Railroad, Covington, Ky. : 

"SIR: Two decisions of the Secn~tary of War are now filed in this office, one of the 15th 
of April, 1864, approving the conclusions of the Quartermaster-General and adverse to re­
opening the accounts of your company, once settled, in order to grant increased allowances; 
a.lso, a decision of August 3, 1864, approving the recommendations of the Quartermaster­
General that your company be allowed ninety per cent. of your local tariff from and after 
the 1st of August, Hl6t, agreeable with the inclosed certified copy of comparative statement 
of mles, as indicated in red figures. 

"Very respectfully, your obedient servant, 
"J. J. DAVID, 

"Capt. U.S. Army." 

WASIIINGTON, D. C., March 14, 1876. 

C. P. vVANNALL sworn and examined. 

By Mr. DANFORD: 

Question. What is your business ?-Answer. I am a clerk in the Register's Office of the 
Treasury Department and have custody of these papers produced here. 

Q. Have you the Treasury drafts (warrant 6603) on which this claim was paid '-A. 
Yes, sir; I have. 

By Mr. ROBBINS: 
Q. Are these papers copies ?-A. No, sir; they are originals. 
Mr. Danford read the papers in evidence, as follows: 

T1·easury warrant 1785. 

Trert~ury of the United States, pay to the Hon. George H. Pendleton, president, or order, 
$:30,000. 

[Signed by the Treasurer.] 
JULY 1'2, 18il. 
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l Indorsement.] 

GEORGE H. PENDLETON. 
President. 

ray to the Third National Bank of New York, or order. 
THEODORE STANWOOD, 

CtJ.sllier Ftrst National Bank, Cincinnati. 

Treasury draft 1786. 

Pay to lion. George H. Pendleton, president, $50,000. 

JUNE ]2, 1871. 
[Signed by the 'l'l:easurer.] 

[Indorsement.] 

Pay to National Park Bank or order. 

GEORGE H. PENDLETON, 
President. 

C. C. COL VILLE, 
Cas/tie-r. 

Treasztry draft 1787. 

, Pay to Hon. George H. Penllleton, president, $68,55~.82. 

JUNE 12, 1871. 

[Indorsement.] 

[ Signell by the Treasurer.) 

GEORGE IL PENDLETO~ 
Presirl•llt. 

Pay to the Bank of America, New York, onl&r of the Northern Bank of Kentucky. 
W. l\I. ERNST, 

President. 

Mr. DANFORD. These drafts were paid, the first two on the 17th of June, and the last on 
the 19th of June, 187 I. 

Q. Have you any information that you can give the committee as to where the papers in 
this case were until within the last few weeks '-A. I have not, sir. These papers do not 
come to the Register's Office. They are filed in the Third Auditor's Office. The requisition 
is filed in the Third Auditor's Office. These paper~ come to the Treasury direct. They am 
war-drafts, but all moneys paid have to come through the civil department. 

Q. You cannot give the committee auy information as to whether these papers were on 
the files ~-A. These papers that I have produceu and th1~t I have in my han us were on tile; 
I have bad them for years. 

Q. And the other papers in the case, you say, arc in the Third Auuitor's Office 7-A. The 
requisitions are in the office of the Third Auditor, or in the Second Comptroller's Office. 

By 1\fr. ROBBINS: 
Q. Do you know the date when the Auditor or Comptroller passed upon these matters t­

A. No, sir; I do not. The daLe here is June 12, 1!:!71, countersigned by the Comptroller of 
the Treasury and registered by the Third Auditor; that is all the date there is here. 

Q. These drafts were issued upon the claim after it was passed by the Auditor or the Comp­
troller, I suppose ?-A. They are issued on the requisition of the Secretary of War, and theu 
countersigned by the Second Comptroller and the Third Auditor, and the Secretary of thQ 
Treasury orders the draft to be issued. 

Q. All that was done on the same day, the 12th of .June, 1874?-A. Yes, sir; on the 12tL. 
of June, and the warrant was issued on the 12th of June as well as the Secrdary's requisi­
tion. 

Q. The business was all transacted on that day ?-A. Yes, sir. 

By the CHAIRMAN: 
Q. When a warrant comes does not the Secretary of War have to indorse it or sigu it~­

A. He bas signed that through his Assistant Secretary. 

By Mr. DANFORD: 
Q. Look at the papers again and see whether they are m~~:rked special 'l'-A. fes, sk; 

they are marked special. 
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By the CHAIRMAN: 
(-l. By whom ?-A. I do not know. 
Q. \Yhose hanuwriting is it in ?-A. I cannot tell. 

By Mr. DANFORD: 
Q, Look at the indorsement of Mr. Pendleton on the backs of those drafts; is there any 

difference in the ink in which the indorsements are written ~-A. Yes, sir; two of them are 
~<igned with black ink and one v;ith violet ink; that is the one for $30,000. 

By Mr. ROBBINS: 
Q. \Vhat do those letters just under the word special mean? Are they not intended to be 

the initials of the pet·son who makes that order special ?-A. No, sir; they are the initials of 
some of the c.lerks in passing the papers along. 

Q. Why should he put them under that word special ?-A. I cannot tell. The clerks have 
a method of signiug- their initials to the papers as they pass them along. These, I believe, 
are the initials of Mr. Tuttle the cashier, but I imagine that they were put there after the 
word special was written, because the paper clocs not como to him until after it leaves the 
Secretary. 

W ASHL'GTON, D. C., .. 1!arch 14, 1876. 
~enator JoHN W. STEVENSON sworn and examined. 

By the CHAIRMAN: 
Question. Are you one of the owners and directors or managers of the Kentucky Central 

Hailroad ?-Answer. I am a stockholder, and have been a director, I think, since 1863. I am 
also the general counsel of the company. 

Q. If you know, will you please state what agreement was made by yourself, as one of 
the owners, and if you know of any such a~reement being made by the others, with Mr. 
George H. Pendleton with reference to the eollection of the claim held by your road against 
the Government fur transportation vrior to 1R64 ?-A. Mr. Pendleton was employed to take 
charge of the collection of this claim, which had been pending a good many years, at a 
profit of 50 per cent. That is my remembrance. I am not certain that I was present when 
the contract was made. I was there when it was settled, and I knew of the fact. I had 
been applied to by various grntlemen, as tl1e general counsel of the company, to know if I 
could not give them 50 per cent. for the collection of it. Mr. A. H. Ransom, who bad been 
for a long time the secretary of the company-- I was the corresponding secretary, be was 
the active man-had attempted to collect it and had come on and spent some years at it. I 
think they had a contract with him at 25 per nt., but he failed, and afterward he was con­
sulted as to whether be would be willing to let Romebouy else undertake it at a larger com­
pensation, to which be assented as I heard. I was not prc1lent at his assent, but I knew of 
it subsequently. Mr. Pendleton agreed to undertake it at 50 per cent. I was present when 
he made a report that he had collected it. Of the mode and manner of the collection I had 
no knowledge whatever. 

Q. Did you, as one of the owners and managers of the road, indorse that settlement of 
his ~-A. I did. 

Q. Did you consider it just and fair ?-A. I did ; I was very glad to get it. 
Q. \Vhat was the opinion of the other owners and managers who were there, with refer­

ence to it ?-A. Mrs. Bowler is the guardian of her infant children; there was some little 
talk about the infants. I was perhaps the poorest man in the concern. I was very glad to 
get a settlement, because it bad bren pending here a long time. 

Q. Diu Mrs. Bowler indorse this settlement for herself, as guardian for her children 7-A. 
She di(l. 

Q. \Vas there any objection made by the others as to tho settlement of the claim, that 
you know off-A. No, sir; they all regarded it as drsirable. Mrs. Keith, who is a widow 
and administrator of her husband's estate, a very goPd friend of mine and a client, who lives 
directly opposite to my house, is the next largest owner I think, and she was delighted at 
the settlement. She probably thought well of it from consultation with me. 

Q. While Mr. Pendleton was attending oo this business here, it was known among the 
owners upon what terms he was doing it, was it not ~-A. I think so, sir. I do not think 
there was anybody concerned, but knew and sanctioned and approved the engagement and 
the settlenwnt so far as I know. 

Q. Do you know any of the owners to-day who are dissfmting from it?-A. No, sir; r 
don't know any owner who does not cousider that it was just so much money made; and 
perh:-~p:; I can state a fact ·which will g-o far to show what Mr. Bowler in his life-time thought 
when we were proposing to give a larg-e compensation to some one wiJO would collect that, 
he saill, ''I will sell my interest in that claim at five cents 011 the do11ar," and I think a 
gentleman perhapR took him up, and afterward claimed that he \'Hts entitled to it, though it 
was rrgardeu at the time rather as ajest. 

Q. Knowing about this claim and its nature, did or did not you consider it a just claim 
against the Government ?-A. I think it was as just a claim as ever existed. Of course, I was 
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an interested party, but that is my opinion. The rebels bad burned the bridges again and 
again ; trains had been destroyed. I think the rebels were in possession of that road for 
nearly thirty days. But it bad been a long-pending claim. Mr. Guthrie had gotten for his 
road the same war-freights, and so had the Baltimore and Ohio, which perhaps was subject to 
more difficulty and danger, because it was the theater of the war, but still at Cynthiana there 
wert~ two or three bloody battles, and there were always marauding parties. Mr. Mont­
gomery Blair was seized on the road, just beyond Cynthiana, and if they bad known that 
he was on the train they \Vould certainly have taken possession of it. They did arrest several. 
It was continually during the war, in great peril from first one side and then the other. I 
know nothing about the claim except what I tell you. Of course, I have no positive infor­
mation as to the Baltimore and Ohio and the Nashville roads, but I have always heard that 
they got it, and I know that General Canby, who acted as Secretary of War a short time, was 
upon the eve of allowing it. Mr. Swords, the quartermt~.ster-general at Cincinnati, reported 
in favor of it. Although I was in the Senate when Mr. Pendleton was here, be never bad 
a word to say to me, nor did I ever have a word to say to any human being, about the claim. 
I only kno·w that Mr. Pendleton reported to me that he had gotten it. I think I met Gen­
eral McKee Dunn one night at a party, and be said to me, "What about this claim of 
the Kentucky Central' 1 am examining it," which was the first intimation I bad. I said I 
was a party in interest, but I thought it was a very just claim. He said he was giving it 
a very thorough examination, and I think that was the only word l had with any human 
being about the claim anywhere or in any way. 

Q. Do you know of any money having been paid to any one anywhere, other than to Mr. 
Pendleton and Mr. Ransom, for securing the payment of this claim !-A. I do not, sir; I 
never heard of it. 

Q. And you never heard of 1\Ir. Pendleton's employment being objected to by any one, 
or of any one objecting to the amount that was paid him 1- A. I was the recording secretary 
and the general counsel of the road, and I never heard a word of complaint; I thought 
everybody was gratified, and the distribution was very promptly made after be got it. My 
remembrance is that the resolution that we would receive so much from Mr. Pendleton was, 
perhaps, entered by myself-that we would receive so much from him on this claim, and he 
was to pay Mr. Ransom. My remembrance is that he withdrew while the business wa~:~ going 
on, and said that he would accept so much and pay Mr. Ransom. Of his payment to Mr. 
Ransom, except as he reported, I have never known. 

By Mr. DANFORD: 
Q. How long was it before the claim was put into Mr. Pendleton's hands that you unJer­

stood Mr. Bowler to be willing to take five cents on the dollar for it 1-A. Mr. Bowler had 
been dead several years before that I think the first person employed was a gentleman 
from Pennsylvania, who hal been originally t treasurer of the State, Mr. Harry McGraw. 
I think he was here, he was a claim-agent and bad some partner whose name bases­
caped me. I knew him very intimately, and perhaps it may have been at my suggesti"n to 
Mr. Bowler, with whom I was intimate, that this claim was put into his bands. McGraw 
did try for a long time and bad various communications with me about it. I think Mr. 
Bowler died in 1864, and I do not think it was more than a year or two before Mr. Pendle­
ton undertook to collect it that he was employed. 

Q. As a fact, then, the claim was considered a bad one by Mr. Bowler ~-A. I think so. 
The highest evidence I can give you of that I have given. 

Q. And you yourself regard it as a just claim ¥-A. I regarded it as a just claim, but 
one of those just claims which are very difficult to get, and if you do get them sometimes 
it is a sort of accident. 

Q. You knew that the opinion of Geueral Meigs and Secretary Stanton had been adverse 
to it ~-A. I did. 

Q. You regarded it as a bad claim, or as a hard claim t.o get '-A. I heard that Secretary 
Stanton had objected to the claim. I did not hear anything about Mr. Meigs. 

Q. You were surprised, were you not, that the claim went through 7-A. \Veil, I was 
gratified and a little surprised, too. It was jnst what I did not expect to get. 

By the CHAIRMAN: 
Q. At the time the settlement was made in 1871, young Mr. George Bowler was of age?­

A. I think he wHs. 
Q. And there were two minor children, a young son and an infant daughter ?-A. Yes, 

sir. The young man, I suppose, was eighteen. 
Q. And Mrs. Bowler, Mr. PeLdleton's sister, wns the guardian of these children at that 

time 1-A. Yes, sir. 
Q. And she made the agreement on their part, as their guardian 7-A. I do no~ wish to 

say that I was present at the agreemeut, bnt I have been the confidential adviser of her 
estate whenever it has been in Kentucky. Mr. George Pendleton and Mr. Elliot Pendleton 
have been the administrators in Ohio. I was the confidential adviser of Mr. Bowler as to 
his individual estate, and I am quite sure that I would be safe in saying, from subsequent 
conversations with Mrs. Bowler, that she was gratified at this settlement, both for herself 
and for the children, and I can say the same for Mrs. Keith, who had no infant children. 
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WASHINGTON, D. C., March 14, 1876. 

l H. V. BoYNTON sworn and examined. 

The WITNESS. I would like to make a statement, Mr. Chairman, in the first instance, 
that I appear here voluntarily, not having been subpcenaed up to this time. I make the 
statement for the benefit of a member of the committee, who bas been reported to me as hav­
ing sa1d that I had run away to avoid appearing before the committee. 

Mr. BLACKBURN. In justice to myself, I probably being the gentleman referred to, I will 
state just what I did say. When Mr. Nordhoff's statement came out that he knew nothing 
of these alleged transactions except as be had learned them from yon, and when, thereupon, 
a subpoona by order of the committee was issued for you, and when he further stated, as did 
Mr. Danford, that he had heard these things from you at about 5 o'clock the evening before, 
and when the examination of a witness was stopped and a subpoona issued fQr you, and the 
Sergeant-at-Arms rPported that you had gone to Cincinnati, I then said that I did not like the 
idea of a man making as grave charges as these against a whole committee one afternoon 
and leaving the city early next morning. 

The WITNESS. 'J hat being the statement of the gentleman, I suppose I may be indulged 
for a moment in making a statement of my side of the case. My understanding that I 
made a definite communication to a member of this committee, and to the chairman, 
through a member of the committee, anu received a definite reply. 

Mr. CHAIRMAN. Unfortunately the gentleman to whom you made your statemPnt did not 
communicate it to the chairman. I will further remark that you have been in \Vashington 
long enough to know that a communication to a committee can be made ouly through the 
chairman. Mr. Danford did not say to me that you intended to leave town the next morn­
ing. 

The WITNESS. I could not know that. 
The CHAIRMAN. But I hold that you should have communicateu with me, if you wished 

to give the committee any infurmation. The rea~on I did not have you before the commit­
tee that evening was, that Mr. Danford never stated that you proposed to leave town the 
next morning. 

The WITNESS. I would like to make a statement, in justice to the chairman of the com­
mittee, as well as to myself. In the afternoon, just after Mr. Nordhoff was examined, I met 
Mr. Danford, a member of the committee, who told me that be bad come up stairs to meet 
me for this purpose: he said that while the committee was in session Mr. Clymer had read 
a dispatch in the New York Herald reiterating the charge that had appeared ttle day before, 
in which dispatch the statement was made that a member of the commi Ltee would be turnished 
with the name of a witness the next day, and that the chairman had stated that he bad received 
no such name, and had asked the members of the committee whether they had received any; 
that thereupon be, Mr. Danford, bad said to the chairman that 3 gentleman barf called upon 
him the night before and bad said to him that this matter was suscept1 ble of proof, and that 
he could furnish witnesses; that thereupon the chairman asked 1\lr. Danford whether he 
would give the name of the person who had called upon him, and that be said, ''No, not 
without seeing that person;" and he said be bad now come to ask me w hetber I would allow 
my name to be given to the committee, or would go before the committee and give the name 
of the witness. I asked him if the committee was in session. Said be, "We are in per­
petual session." I then asked him to please go to Mr. Clymer and not only give my name, 
but say that Mr. Nordhoff personally knew nothing of this matter; that I bad furnished him 
the facts which he had used, and that I would not trouble the committee to issue a formal 
summons, but would remain in the gallery, and would come immediately if the chairman of 
the committee would send his messenger for me. A short time afterward I met Mr. Danford, 
who said to me that be bad commenced to give my message to the chairman, Mr. Clymer, 
but that before be bad got so far along as to say that I was going to leave the city next 
morning (in accordance with a previous arrangement, which I bad mentioned to him before) 
Mr. Clymer said, "No, we will bear Nordhoff first." I then said to Mr. Danford, "Then 
the committee will have to wait until Tuesuay morning, for I am going to Cincinnati to­
morrow morning on a matter of business, and will be back on Tuesday." I considered that 
as a communication to me from the chairman, through a member of the committee, and I 
gave my reply to this same member of the committee, with the understanding that he would 
communicatP it to the chairman, and of course I could not be responsible lor his failure to 
state that I was going out of town. But, as a matter of fact, this businPss engagement of 
mine was made on the 27th of Pebruary, before this matter of General Belknap's, e\·en, was 
presented to the House of Representatives, and I went to Cincinnati upon the train that I 
agreed to go upon, exactly as if this investigation had not been in progress at all, and I 
came back upon the train that I had decided to come back upon, exactly as if this investi· 
gation haC! not been in progress, and as if that telegram had not been sent to me, and up to 
this moment no subpoona bas been served upon me, and I have appeared here voluntarily 
to answer. 

The CIIAIRl\IAN. You received a telegraphic dispatc-h and answered it. 
The Wl'l'NJ<:ss. I suppose that the members of the committee are aware that a te1Pgram is 

not a subpoona. 
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The CHAIRMAN. I know; but if we bad supposed that yon did not intend to regard it, 
we would have sent a messenger. 

The WITN~:ss. I did not so regard it. 
The CHAIRMAN. Well, it is a matter of no difference between us; the object is attained, 

and you are here, and we will now proceed with the examination. 
Q. In the Herald published in New York on Thursday, March 9, of this year, there is an 

article headed "From our special correspondent." It is the same article concerning which 
Mr. Nordhoff was examined before this committee on Friday last. Referring to that article, 
have you any personal knowledg·e of the alleged facts stated iu it ?-A. No, sit·. 

Q. Have you any knowledge of the assertiOn therein made, that I was in Europe with 
Mrs. Marsh, Mrs. Bowers, and Mr. and Mrs. Pendleton ~-A. Personal knowledge 1 No, 
sir ; I have not. 

Q. Have you any knowledge of the assertion that I, on being informed that Mr. Pendle­
ton had some connection with that Kentucky Centra.! Rt~.ilroad claim, which implicated the 
character of the Secretary of \Var, refused to investigate the matter V-A. I understand you 
to mean personal knowledge; I have no personal knowledge of anything stated in that 
article. 

Q. You did, however, impart all the information to Mr. Nordhoff upon which this article 
is bt~.sed ?-A. I imparted the facts; I did not see the language of the article. 

Q. Is it your habit, without having any personal knowledge of facts, to communicate 
them to another person, and have them telegraphed all over the country ?-A. I very fre­
quently do it, sir, where I have no knowledge-personal knowledge, I understand you to 
mean. 

Q. Are you in the habit of giving them to tl1ird parties, and becoming responsible for 
them ?-A. I very frequently do it; and in that case I assured Mr. Nordhoff that I would be 
personally responsible to bim for that statement. 

Q. Do you still hold yourself personally responsible for saying that I was in Europe with 
this party 7--A I hold rr.yself responsible for the assertion which he printed in the Herald, 
or, rather, for the copy which I gave him, aud from which hfl made up his article. I am 
not responsible for his language, but I am responsible for the statement that went to the 
Herald the day before that, in all its length and breadth, so far as it conforms to the manu· 
script that I gave Mr. Nordhoff. I am not responsible for his lang-uage; but I still hold 
myself responsible for those statements, so far as they conform to that copy which I gave 
him, of which I have a printed copy here. That [indicating a printed slip] is the dispatch 
which I sent mJself to the Cincinnati Gazette. I manitolded it, and furntshed Mr. Nodhoff 
the copy from which he made up his dispatch. 'While I take for granted that thos~ assumed 
facts therein contained are the ones used in the Herald's dispatch, I did not see that dis­
patch after be wrote it, and of course 1 am not responsible for the language of it, except so 
far as it conforms to what is stated in that copy which I furnished; for that I am responsi­
ble, whether it is true or false. 

Q. In the next day's Herald the statement was reiterated ?-A. Yes; it was reiterated on 
my authorit.y. He asked me if it should be done, and I said, "Yes, sir; I give you that; 
I am going to reiterate it to-night myself; I do not give you the names of the witnesses, 
but I will be personally responsible to you, and, if anything is said about it, I am personally 
responsible for it, whether it is rig .1t or wrong; but I believe it to be right and I am send­
ing it myself." 

Q. Will you be kind enough to state the name of your informant ?-A. I should have to 
state the whole thing all the way through in order to cover the ground of that dispateh. 

The CHAIRMAN. I would prefer that you should state the name of the witness that you 
said should be put in the hands of the committee. 

The WITNESS. I shall have to give you the statement right through to cover the dispatch 
I sent to the paper, and to explain to yon how I came to send it. I have never had any 
personal communication whatever with the gentleman t.o whom this will go baek £.nally. 

Mr. BLACKBUHN. I insist upon knowing the name of his informant. 
The WI'I'NESS. I do not propose to state it left in front . If you permit me, I will state 

from first to last every single fact connected with it; I did not get the statement from the 
man who will finally verify it. 

Mr. BLAt'KllUHN. We are certainly entit!ed to demand a categorkal answer, but I am 
in favor of letting the witness follow his own course. 

The CIJAIIL'UAN. I must ask you to give us the name of the person from whom you ob­
tainPd that statement. 

The WITNESS. I will have to give you three names to start with. 
Q. Please tell the name of the witness fNm whom you obtained the facts, or alleged facts, 

contained in that article.-A. That is the point. I have had no communication with the 
man upon whom this will come back ultimately, but I propose to give his name, and I have 
reason to suppose that be will respond without any hesitation. Now, which name do you 
want me to give-the last? 

Q. I want the name of the man that you meant when you said that the name of the wit­
ness woulJ be given to this committee.-A. I did not say that. 

The CHAHli\BN. Tllen I am mistaken, beeause that is whut is asserted here. 
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The WtTNESS. What I said to Mr. Danford was--
The CHAlRl\lAN. Not what you said to Mr. Danford-what is stated here in this paper. 
The WITNESS. I did not write that. 
Mr. BLACKBURN. Mr. Boynton has made certain statements which he has said that he did 

not make upon his personal information. It appears to me that all the committee requires 
hnn to answer further now, is upon whose authority he did make those statements. 

The WITNI•:ss. Is that the question that you want me to answer~ 
The CHAIRMAN. No, sir; I want the name of that particular witness that you said would 

be given to a member of this eommittee. 
The WtTNESS. That particular part of the dispa.tch, the statement that the name of the 

witness would be furnished, I did not give to Mr. Nordhoff. I authorized him to reiterate 
the statemeut that this matter could be proved. and he put in the statdment that the name 
of the witness would be furnished to the committee. I am not trying to dodge anything. I 
''ill give you the name of either one of the witnesses-the name of every man concerned. 
Ail that I am trying to do is not to give a man's name until I am obliged to ; if the com­
mittee will say that they require me to give the name of every man upon whose authority I 
prepared my di:,;pateh, or made the statements therein contained, I will give the names. 

The CHAIRMAN. Well, give them all seriatim. 
The WtTNESS. In the first place, I got my first hint m reference to this matter from the 

lion. Jeremiah M. Wilson, of Indiana, and ex-member of the House of Representatives. 
The CHAIItMAN. I know him. 
The WITNESS. He referred me to his law-partner, Mr. Shellabarger, also an ex-member 

from Ohio. 
The CHAIRMAN. Him I do not know at all. 
The WITN~;ss. Mr. Shellabarger referred me to Col. B. F. Grafton, a practicing lawyer 

iu this city, and, chiefly upou the statements which he made to me, (be making them, how~ 
ever, with the undel'standing that I was not to use his name in the matter.) I subsequently 
assumed the responsibility of using the information, for reasons which I will state to t.he com­
mittee. He gave, as his authority, General J. B. Kiddoo, of the United States Army, with 
whom, I believe, the chairman of this committee is very intimately acquainted. 

The CHAillMAN. I know him very well. 
The WITNJ<~s:s. Witb whom you [the chairman] have traveled in Europe, and who is 

the gentleman who talked with you on this subject. 
The CHAIRMAN. Taking the names in their order, what did Mr. \V1lson toll you that he 

knew1 
The WITNESS. I met him in the Treasury Department a week ago last Friday, if I recol­

lect right, and he stopped me and said, " Boynton, there is a matter that I heard of to-day 
that ought to be looked up." I cannot give yon the exact language that he used, beeauso 
I went from him back to these other gentlemen, but this is about the substance of what 
llr. Wilson said: Said he, "The statement made to me is that Mr. Pendletou holds about the 
same relation to this Kentucky railroad case (or a Kentucky railroad case) that was settled 
through the War Department that Marsh held to this case that Mr. Clymer's committee 
has been investigating, yet General Belknap has been proceeded against, while Mr. Pen­
dleton has not, and that is something for you to look after." I told him 1 was much 
obliged to him, and would like to know where to look, or something to that effect. Said he, 
"I cannot give you any names. This is a matter that Mr. Shellabarger, my law·partner, 
stated to me; I will refer you to him, and he can probably give you some names." I went 
to Mr. Shellabarger, and found him in his office, and be began talking about various things, 
and 11mong them this investigation; and he went on and gave me the information about Mr. 
Pendleton, without my asking him at all. 

~'h.e CIIAiltM~N. Was my name mentionC\d by either of tho!'e gentlemen ?-A. No, sir: he 
said It was a thmg that he had heard. Said he, "It came to me in this way : I was sitting in 
the Court of Claims to-day with ColonA[ Grafton, and he said to me as a certain gentleman 
rose ~nd went out of the room, 'There is a gentleman who knqws all about a sum (I think 
he Sfl.!d ~~0,000 or $~f>,OOO) being paid by George Pendleton to Mrs. Bowers out of the Ken­
tucky railroad case. Said I, "Will you authorize me to go to Colonel Grafton and say 
th~t you have talked with me on that subject, and that you have given me his name, and 
satd that I may come and speak to him on the subject?" and Mr. Shellabarger said, ·• Cer­
tainly." I then went down to Colonel Grafton's ofike. I think I did not go to his offi('e until 
Saturday morning; if I did go before, I did not find him in; but on S~tturday morning he 
was in his office, and be introduced me to General J B. Kiddoo. I had a few minutes' con­
-yersation with General Kiddoo, in whidt no allusion whatever was made to this sub­
J:ct, and he went out. I then stated to Colonel Grafton what had pas:oed between Mr. 
~hellabargor and myself, and that I had come to ask him if be could toll me anything in refer­
ence t? it, with the distinct understanding that I was not to use his name in the matter, and 
he satd he would tell me, anLI he proceeded to tell me this. Said he: " The gent.lemal't 
who went out of the room just now, and to whom I introduced you, is the gentleman who 
]mows all about it." The amount of it is this-and this is where the travelino- in En rope 
<·omes in, and you will see as I proceed where the mista.kcs are at!d where the "facts are-I 
understood him to say that General Kiddoo was one of the party that traveled in Europa 

• 
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together. Mr. and Mrs. Marsh, Mr. Pendleton, and yourself [the chairman] were all men­
tioned in connection with the trip in Europe, and General Kiddoo was mentioned as one of 
the party with the Marshes during part of the trip ; and as there was no speciA.l conversation 
in reference to the exact pe1 sons of whom the party was made up, I got the impression that 
you had all been there at one time. 

Mr. CLYMER. I never was in Europe the year that they were there. 
The WITNESS. Well, I will tell you how that mistake came about; no one is responsible 

for it but myself. All these persons were mentioned as persous who had traveled in Europe 
when General Kiddoo was traveling there, and I got it into my mind that you all had met 
there, because Colonel Grafton did not refer to that branch of the subject. 

The CHAIRMAN. Which to me, was the most mortifying and annoying part of it. 
'l'he WITNESS. '\.Yell, it is of the least consequence so far as the investigation is con­

cerned. 
The CHAIRMAN. No; because of the ugly implications and inferences that were attempt­

ed to be drawn from it. 
The WITNESS. "\Vell, that is the way that that mistake occurred. You ask me if I aro 

personally responsible for that statement. I am personally responsible for whatever error 
there may be in it, or whatever fact may be in it, but I consider that point of no particular 
consequence except as going to show that it ·was perfectly natural that these things should 
be known--

The CHAIRMAN. That is what I felt to be the disingenuous and unfair thing in the whole 
matter. 

The WITNESS. Well, sir, whatever it is, I made it and am responsible for It, errors ana 
all, and for whatever errors there are in it I am very sorry ; but the main fact whieh im­
pressed itself on me, and whkh I intended to state with some distinctness, was this; that 
at the time that Mr. and Mrs. Marsh came here, the night before Mr. Marsh testified finally 
before this committee, there was a certain conference at the Arlington Hotel, of which Gen­
eral. Kiddoo either knew personally or bad been informed, in which a conversation bad taken 
place between Mrs. Marsh and Mrs. Belknap, formerly Mrs. Bowers, to this effect. I am 
stating now w bat was told me by Colonel Grafton. It was, that Mrs. ~!Hrsh in speaking of this 
matter, said she did not lmow why Mrs. Belknap felt so bad about. this transaction as it was 
only a matter of $20,000, when here was a matter of $70,000 or ($74,000 I think he stated } 
of Mr. Pendleton's and yours in connection with the Kentucky Central Railroad; that Mrs. 
Belknap replied that that was all that they got altogether, and that she only got about half 
of it. 

Mr. BLACKBURN. Did Colonel Grafton tell :vou that as a fact that he knew? 
The WITNESS. He told me that General I{iddoo bad become acquainted with that a a 

fact, and had related it to him in conversation, and further than that, that General Kiddoo 
had been to Mr. Clymer in person and had said to him, previous to the report made in the ease 
of General Belknap, " Here, Mr. Clymer, is a case against Mr. Pendleton of very nmch the 
same character as this concerning Mr. Marsh and the persons about the Secretary, and the 
Secretary himself, and you cannot in justice pursue and pull down General Belknap without 
at the same time, as a matter of justice, pursuing this case against Mr. Pendleton ; ,. that 
Mr. Clymer answered in regard to that., that he had not sufficient data to go on; that Gen­
eral Kiddoo then said that there could be witnesses obtained to prove it, that 
Mrs. Marsh knew it, and that there were records in the Treasury Department that 
would throw some hght upon it, and that the data for proceeding against Mr. Pendleton 
were just as strong in the first instance in starting the investigation as they were 
against Belknap ; that Mr. Clymer still objected that there were not data enough ; and that 
the committee had gone on and made its report against General Belknap, but that no pro­
ceedings bad been instituted against Mr. Pendleton. "Now," said Colonel Grafton," there 
are no names to be used in reference to this matter. The way to gnt at it is to subpoona 
Mrs. Marsh, and she will gG upon the stand and detail that conversation." Upon that I came 
up to the Capitol and tried to find Mr. Danford, as be was the only member of the commit­
tee with whom I had a personal acquaintance. I did not find him. I think on Saturday af­
ternoon, in the evening, I went to his house and had an interview with him, and related 
substantially, without giving any names, tbi<> matter as it has bePn given to me, and said 
that I bad been assured by a gentleman in whom I bad grPat confidence that if Mrs. Marsh 
were subpcenaed she would testify to that interview. 'l'bis was on Saturday evening. On 
Monday morning, as I was informed upon inquiring of Mr. Danford, he had obtained a sub­
poona from the chairman of this com mit tee for Mrs. l\Iarsh, and bad started an officer to 
·New York on the I o'clock train, for the purpose of bringing her here, but the next morn­
ing, Tuesday, there appeared a dispatch in the papers stating that Mrs. Marsh bad retired to 
Canaila. Seeing that, and taking it for granted in my own mind, without anybody s sug­
gesting it to me, that Mrs. Mar~h had probably gone to Canada for the same reason that Mr. 
Marsh went~tltat she had gone because there bad been some intimations of this matter print­
ed in the New Ynrk papers on Monday morning-or rathtr not intimations, but a distinct 
statement; wbieh, by the way, I was not responsible for (and I may say here tl1at I have 
never up to this time pri11ted or authorized anybody to plint any statement that Mr. PendlP-
on was involved in this matter)-seeing that ~frs. Marsh had goue to Ca11ada, I coneluded 
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that I would take the responsibility of publishing this story, for I considered it of very con­
siderable consequencE\. If it was true, it placed the committee of investigation in a very awk · 
ward position, and if true it was a fact that ought to be known to the country. I took the 
responsibility, therefore, without consulting these gentlemen, of writing the thing up in that 
shape, and I manifolded it and gave a copy to Mr. Nordhoff, and another copy to the Boston 
Herald, and sent it myself to the Cincinnati Gazette and the Chicago Tribune, going to Mr 
Wight of that paper for the purpose. I also gave the substance of it (I am not certain 
whether I gave a manifold copy of it or not) to Maj. Ben. Perley Poore, and I said to each 
of those gentlemen that I would be personally responsible for whatever might happen to 
them for printing that statement. After it carne lJack in print, but before Mr. Clymer had 
made his personal explanation in regard to it, I met Colonel Grafton down town, and he 
said that the main facts of that statement would hold water; he said it in response to a 
question from me. He was not particularly pleased with the fact that the statement had 
been printed, because, I suppose, he concluded that it would come baek upon him in the first 
instance, and in the next instance upon General Kiddoo, and he had been very much an­
noyed and embarrassed by the publication, of which I assume the responsibility. It has 
not been by the connivance or procurement of either of these gentlemen that the publication 
has been made. 'l'hat is about the whole ot it, and if General Kiddoo is callPd before 
this committee, I take it for granted that he will, as a matter of course, state whatever is 
true in reference to his communication to Mr. Clymer, the chairman of this committee. I 
have not seen General Kiddoo except on the oecasion when I was introduced to him in Col­
onel Grafton's office. I have never had any conversation with him in reference to this 
matter, directly or indirectly, of any kind or nature whatever, through myself or through 
anybody else. 

The CIIAlRMAN. He will not sustain the statement as you have made it, or as it was made 
to you by Colonel Grafton. 

The WITNESS. I cannot say about that, sir. I would like to make a further remark on 
one point that I have alluiled to. There appears to have been an impression in the com­
mittee that I started this story upon Mr. Pendleton. The fact of the matter is that I have 
not printed any statement of Mr. Pendleton's connection with the matter. The Cincinnati 
Gazette was the only Cincinnati paper that did not have it on last Monday morning. Mr. 
Pendleton himself demanded an investigation at the hands of this committee, and the dis­
patches are printed in the Gazette to that effect, but even on the next day I said nothing 
about his connection with it, and up to this time there has never appeared in any paper that 
I send dispatches to, or am connected with, or anywhere else upon any authority of mine, 
any statement that Mr. Pendletun had paid this money to Mrs. Bowers, or anything con­
necting him improperly with this claim. The Gazette was the only Cincinnati paper that 
did not publish it, and if there was any news in the statement printed here in the Capital 
a week ago Sunday, and in the other pllpers on Monday and Tuesday, the Gazette was 
badly beaten in the matter. The dispatch which I had sent to the Gazette is the only one 
that I sent on the su hject, and that is not a statement that Mr. Pendleton paid money to 
Mrs. Bowers, but it is a comment upon the story already in circulation, that be h::~.d done so; 
and the pomt of the w bole thing is that it was called, definitely, to the attention of the 
chairman of this committee before the report was made in Geileral Belknap's case, and that 
no steps were taken to follow it up. 

The CHAIRMAN. Don't you think it would have been more kind and just in you to have 
asked the member of the committee who was so charged whether he bad not taken some 
steps in the matterY I trust that my character is such that I would receive a suggestion of 
that kind with due consideration, and if you had simply asked me whether I had ever taken 
any steps in the matter I would have satisfied you that I had done so loug before the article 
appeared in the Capital, and that, on the slightest and barest hint, I had gone to work and 
endeavored to do my duty in this matter notwithstanding the pressing engagements I was 
under; that would Lave been common faimess on your part, I think. 

Mr. BLACKBURN. I do not know that I understand you, Mr. Boynton, upon this point. 
Did you have any conversation with this General Kiddoo, to whom you were inttoduced by 
Colonel Grafton 'I 

The WrrNESS. On this subject f 
Mr. BLACKBURN. Yes. 
'l'he WITNESS. None whatever, sir. I have never had any communication with him di­

rectly or indirectly, in any possible way, on this subJect. 
Mr. BLACKBURN. Now. then, I call your'attention to this sentence in this dispatch: "The 

facts are of a character to bring deep disgrace upon the democratic managers of t.hat eom­
mittee, [alluding to this committee,] whatever the result for Mr. Pendletun may be." 
Please state what facts authorized you to make that wholesale charge against this com­
mittee. 

The WITNESS, Those that I detail there in the other part of the article. 
Mr. BLACKBIJRN. Which to you were not known as facts at all? 
The WITNESS. Well, I am responsible for them. 
Mr. BLACKllURN. WE'll, I ask. the question, what facts authorized you to make that 

wholesale cha:ge against the committee? 
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The \VITNESS. I believed them then, and I believe them now, to be facts, and I believe 
that when General Kiddoo bas testified this committPe ·will believe them to be facts. 

Mr. BLACKBUHN. When you answer questions that you propound for yourself, Mr. Boyn­
tcn, I will be obliged if you will answer one that I, as a member of the committee, have a 
right to submit. 

'l'be WITNESS. I am trying to cover all the ground. 
Mr. ;BLACKBURN. I do not object to the amount of ground you cover if you answer the 

question. 
The WITNE!'S. I will attempt to do it, sir. 
:Mr. BLACKBUBN. The "facts'' upon which you made that statement, that deep disgrace 

·was brought upon the demoeratic managers of this committee, whatever the result to Mr. 
Pendleton might be, I understand you to admit were not kuown to you or by you to be facts 
~tall, neither then nor now. 

The WITNE;SS. I do not admit anything of the kind. 
Mr. BI"ACKBURN. I ask you did you, when you penned that artide, know those detailed 

~>tatements to be facts 1 
The WITNESS. I knew them exactly as I have detailed them to the committee. 
Mr. BLACKBriRN. I repeat the question. I have no earthly objection to your belief, sir; 

my quPstion is, did yon at the time you wrote this article know the statements upon which 
that charge against this committe was made to be facts~ 

The \VrrN~:ss. I knew them exactly as I have stated to this committee. 
Mr. BLACKBURN. Well, sir, I will a!'k it again. I have a right to ask the question: if 

you refuse to answer it, that is your affair. 
The WITNESS. I have answered it now three times. 
:Mr. BLACKBURN. You have not, in my juilgment, answered it at all. 
The WITNEss· Very well, sir; we will try to get at it. 
Mr. BLACKBt:RN. I want you to say whether, when yon wrote this article or auth0rized 

those other articles to be written, you knew tho!'e charges embraced thPTein, upon which you 
predicateil the assertion that this committee had bePn bronght into deep disgrace-did you 
at that time know them to be facts, or do y0u now know thPm to be facts~ 

'l'he ·WITNESS. I knew them to be facts in just exactly the wa:v that I have detailed at 
)ength to this committee, and in no other way, and to just exactly that extent, and to no 
other extent. 

Mr. HLACI"BURN. That is not answering the question. 
The 'WITNESS. Well, I do not propose to answer it in any other ·way than exactly as I 

have answered. 
Mr. BLACKBURN. I can say to you with perfect sincerity, sir, that it is a matter of utter 

indifference to me whether you answer anything or not. 
The WITNESS. [ understand that it is. 
Mr. BLACKBURN. I can very well appreciate your hesitation. 
The WITNESS. Yes. 
:Mr. BLACKBl1RN. I desire this committee to determine whether I am entitled to have my 

question answered when it is put in as plain English language as it can be couched in and 
with perfect courtesy. The statement (I read from the manifold copy) is this: "The facts 
are of a character to bring deep disgrace upon the democratic managers of that committee, 
whatever the result to Mr. Pendleton may be." I simply desire t.he witness to say whether 
the alleged facts contained in this article upon which be rested that statement were at the 
time he wrote the article known him, or are now known to him, to be facts. 

Mr. ROBBINS. I understand the witness to say that be does not pretend to Imow them 
except by hearsay; that he does not profess to know them of his personal knowledge; he 
says that by hearsay only bas he any knowledge of them. 

Mr. BL_\.CKBURN. If he had made that answer to my question, it would have been satis-
factory. . 

The WITNESS. That is exactly what I mean by my answer; that I knew them at the 
time I wrote that article, and know them now, in exactly the way that I have detailed at 
length, and in no other way, and exactly to that extent and to no other extent. 

Mr. BLACKBURN. That does not satisfy me; I want an answer to my question. 
Mr. ROBIHNS. I understand the witness to say that he has no personal knowledge of 

them. 
The "WITNESS. If that is what be is trying to get at, whether I knew the facts of my 

1 ersonal knowlPdge, or by bNtrsay, I say I kDew them by hearsay. 
Mr. BLACKBURN. I had a right to ask the question as broadly as I did, and to claim an 

answer as to whether you knew those statements to be facts when you wrote that article, 
or whether you know them to be facts now. 

Tbe \VJTNESS. I cannot answer that in any other way. 
Mr. DANFORD. General Boynton has given a detailed statement of the manner in which 

an these facts came to him. 
Mr. BLACI\:BURN. Not facts. He bas stated the way in which these rumors came to him. 
Mr. DANFORD. He has told the committee just how he came to make that statement and 

UJ"'n what authority he based it, and when he is asked whether he knows these alleged 
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facts to be facts, he says, "I know them in the manner I have already stated." Now, his 
statement is in the mind of every gentleman of this committee, and we all understand, I 
think, perfectly well, that his answer is: "I know them from having heard them from the 
sources that I have stated." 

Mr. BLACKBURN. When the witness bas gone on in a detailed statement covering an 
immense deal of ground, have not I, as a member of this committee, a right to submit a ques­
tion in order that the answer may be put in such conneetion and in such terse shape as will 
bring it out fairly in the testimony~ 

Mr. DANFOUD. I think you have a right to put the question, and I think the witnes;-; 
has a right to answer in his own way. 

Mr. BLACI\.BllRN. Provided it is an answer. 
Mr. DANFORD. That is what I submit to the committee, that it is an answer. 
Mr. BLACKBURN. l think not. 
The CHAIRMAN. I think it would be an enswer if he said that be stated these things up(}n 

hearsay. 
Mr. ROBBINS. I think I can solve the difficulty. [To the Witness.] You do not know 

these facts at all, except by heanmy? 
The WITNESS. Of course not, sir. 
Mr. RoBBINS. And you have not talked with the man who, you say, yon think co~JJ 

give them of his own personal knowledge'? 
The WITNESS. I have had no comDJunication with him. 

\VASHINGTON, Ma1ch 15, 18i6. 

B. F. GRAFTON sworn and examined. 

By the CHAIRMAN: • 
Question. An article appeared in the New York Herald of \Vednesday last, March 8, 

from the special correspondent at Washington, containing certain statements regarding this 
committee, and myself in particular, of which (I will state for your information) Mr. Nord­
hoff avowed himself to be the author, and said that be bad got the statements on which the 
letter was based from General Boynton. General Boynton, in his testimony here Saturday, 
said to the committee that his information touching the general facts in the matter was ob­
tained from Judge Wilson in the first instance, then from Judge Shellabarger, and then 
from yourself. Now, please state first when this conversation was bad between yourself and 
Ge&eral Boynton -Answer. I do not remember the date. I think General Boynton fixed it 
a week ago last Saturday. 

Q. In that conversation did yon tell Mr. Boynton that "Mrs. Bowers, now Mrs. Bel­
l,nap, the Hon. George H. Pendleton, Mr. Clymer, and Mr. and Mrs. Marsh, had made 
some parts of the tour of Europe together 1"-A. I think not. 

Q. Did you tell him that "on that journey, some, if not most of the party, became grad­
ually acquainted with the main facts thus far developed, and others of a similar character~·· 
-A. I think not. 

Q. Did you tell him that ''when it became known here to some parties that l\Ir. Clymer 
l1ad determined to briug Belknap down, he was remiuued in pointed terms that if he de­
termined to do this be should not rlecline to bring Pendleton down too; that ~fr. Clymer as­
sserted that he had not sufficient uata to reach Mr. Pendleton; that he wa'> pressed with the 
rf'joinder that Mrs. Marsh would testily to it; that the records of the Department woulJ 
throw some light on the case; that, however, he refused to go into the matter ?"-A. Ax 
that involves several propositions, perhaps I had better answer them seriatim. 

The CHAIRMAN. I would Le glad to hear your answer in your own way. 
The WITNESS. The conversati.,n had with General Boynton took place in my office. He 

called upon me. I bad previously had some conversation with Judge Shellabarger. It 
was the day, I believe, wlwn the report was to be made in the House touching Mr. Bel­
knap; a Baltimore paper of that mo~rning had an account of it, I think. ·we talked of some 
matters in a general way, and in the course of the conversation General Boynton asked 
me touching these matters, and 1 tohl him I had beeu iutormed that a gentleman had 
called upon you and bad stated to you that if you brought Mr. Belknap down you ought tQ 
bring Mr. Pendleton down, too, iu connection with this Keutucky railroad case, and that you. 
had stated that you Lad not sufficient data. I do not t.binh: I told General Boynton that 
you had refused to go into the investigation. I tolu him turther that it was true that the 
fact-not the foct; 1 will mod1fy that-I told hint that the statement had been made to 
me that the pre!'ent Mrs. Belknap had, in the course of the conversation at the Arlington, 
said something to Mrs. Marsh to about this effect: that tShe [Mrs. Belknap] had received 
a certain amount of money in that case, aud the way she had stated it was tliis: that Mrs. 
Marsh tolU Mrs. Belknap that she ought not to he raising such a fuss about this sutler 
business ; that she had ouly got $20, OUO out of that, w bile she bad got a great deal more 
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out of the Kentucky railroad case; and that Mrs. Belknap replied that she had not; that 
she bad got but one-half of it, or something like that-! will not bfl certain as to the lan­
guage-that $i0,000 was as much as both parties got. I did say to General Boynton that 
it bad been told me, and I gave him my authority fur that statement; (be had that, how­
ever, before he came to me ; ) but I told him at the same time that I did not wish my name 
mixed up with this business in any way. 

Q. Did General Kiddoo, who was your mtormant, ever tell you that I had refused to in· 
vestigate this matter 7-A. No, sir; he never did; he made the statement about as I have 
given it. 

Q. Did he tell you that he l1ad told me that Mrs. Marsh could prove it '-A. He told me 
that he bad related to you Mrs. Marsh's statement about the matter, and that you had said 
that you had not sufficient data. 

Q. Did you tell anything to General Boynton which reflect.ed upon this committee gen­
erally 'l-A. I simply related these facts to General Boynton; that was all. 

Q. Did you speak about any other member of the committee save myself7-A. I do not 
think that we talked about the committee at all. I do not remember that we did. 

Q. Did yon gather at all from General K1ddoo tl.at I wished to avoid investigating these 
facts 7-A. I gathered this from General Kidduo, that there was an apathy on your part 
about going into the question, bnt he did not state the reason. 

Q. Did General Kiddoo ever state to you that I had been traveling in Europe with these 
parties ?-A. He never did; on the contrary, when we talked about it afterward, he said 
that yon never had been. 

Q. After you had talked with General Boynton ?-A. Yes; we had some talk about the 
matter afterward, and he stated to me as a matter of fact that you had never met these par· 
ties at all in Europe, but that he had met you, and had traveled with you a part of the 
time. 

Q. That was in a subsequent year 7-A. l do not know what year it was, but he said that 
as a matter of fact you had never met these parties in Europe. 

The CHArR~AN. Never. Did he tell you that I was ever present at any interview in the 
Arlington Hotel between Mrs. Marsh and Mrs. Belknap? 

A. No, sir. 
Q. Did you ever say so to General Boynton ?-A. No, sir. 
Q. When was the subsequent interview that Geueral Kiddoo bad with you ?-A. I do 

not know; I have seen him almost every day. 
Q. He is a client of yours, is he not 1-A. He is; and I have seen him almost every 

day. 
Q. Diu be at that time tell you that I was having the records of the War and the Treas­

ury Departments examined 7-A. In a subsequent interview with me he said that you had 
sent your clerk or somebody to examine the matter at the War Depart.ment. 

Q. Do you know when that subsequent interview was 7-A. I canuot iix the date. 
Q. You say that yout· conversation with Mr. Shellabarger you think was on the Thurs­

day that the articles of impeachment were presented in the House of Representatives, which 
was Thursday, Mareh 2~-A. I cannot be pusitive as to the date. We were walking up to 
the Capitol together, aml we had a conversatiOn iu a general way, which we did not expect 
would result in this, by any means. 

Q. Did he say to you that, either on that day or the subsequent day, I had asked a gen­
tleman to search these records for me 'l-A. He did not at that conversati:>n. 

Q. He did inform you, however, that I had so told him ?-A. Yes, sir; in the course of a 
subsequent conversation, he did tell me that . 

.Q. Then you do not know when I ordered that investigation to be made ?-A. No, sir; I 
do not. It is a matter that I had no interest in, and I regret very much the necessity that 
has brought me into it at all. 

By Mr. DANFORD: 

Q. Can you fix the time at which General Kiddoo first talked with you, with reference to 
the morning upon which you talked to General Boynton 7-A. My best recollection is that 
General KiJdoo called at my office on his way up to the Capi,tol, and stated to me that there 
was going to be a report of an important nature that morning, and iuvited me to go on up. 
I told him that I had to go up to the Court of Claims, aud if he would wait a few moments, I 
would walk up with him, and I think it wa» the morning that this article appeared in one of 
the Baltimore papers about the Belknap matter; a paper which had the first article about the 
Belknap matter that was made public to all. That conversation was had on our way up to 
the court. I went into the court., and General Kiddoo went in there with me, and I re­
mained there, and he went to the Capitol. 

Q. Did you understand from General Kiddoo, in that conversation on the morning that 
that article appeared in the Gazette, when be had bad his couversation with Mr. Clymer~­
A. 1 understood that it was the evening before, I do not know now what words were used 
to make that impression on my mind, but that was the in•pression I got; it was before 
the talk with me, anyhow; but it might have been the day after that. I presume Judge 
Shellabarger would be able to give some light as to that date, and I think the judge ought 
to be summoned any way; it is a very important matter. 
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By the CHAIRMAN : 
Q. He knows nothing but what you told l1im ?-A. No; and I do not know anything bnt 

what somebody else told me. 

By Mr. DANFORD: 
Q. In that first conversation with General Kiddoo, did he say anything in regard to 

furnish~ng matter for the press, if the committee did not investigate it ~-A. Yes; be did. 
Q. Diu he say w he! her he had said anything in rE>gard to the matter to Mr. Clymer '-A. I 

think he told me about this: that he had told Mr. Clymer that he would give the matter to 
the press if be did not investigate it, or something of that kind, but he never took any 
steps in giving it to the press. On the contrary, he did not want the press to have it. 

Q. I understand that, but did he tell yon that he had said anything to the chairman of 
the committee about giving it to the press '-A. Yes; he made some remarks to that effect. 

Q. How many interviews did you have with General Kiddoo ?-A. I have been having 
interviews with him all winter. 

Q. How many in reiation to this matter ?-A. ·well, I do not know; I could not tell. 
We bad a good wany interviews-a good many talks about it in a general way. This 
Belknap affair was a matter that everybody talked about, and when we would meet we 
talked about it, and we met almost every day since the matter became public, as we had 
been meeting before. 

Q. In the talk that General Kiddoo had with you, did you or not understand him to say 
that he had informed the chairman of this committee of what bad taken place at this inter­
view at the Arlington 1-A. Yes, sir; I did; so much of what bad taken place as relates to 
the Kentuc.:ky railroad case. 

WASIIINGTON, March 15, lt3i6 .. 
WILLIAM ERNST sworn and examined. 

By the CHAIRMAN: 
Question. You are ~nd have been for some years treasurer of the Kentucky Central Rail­

road Company ?-Answer. Yes, sir; since 1863. 
Q. Are you one of the owners of that road ?--A. I am. 
Q. Who are tb~ other owners with you '-A. Originally there was Mr. Bowler, Mr. Keith, 

Mr. Senator Stevenson, and William and James C. Gedge, representing one interest, (they 
were doing busiuess as a firm,) and myself. 

Q. Who were the parties in interest in 1870 ~-A. The same parties, except that three of 
the original parties died in the mean while, and their heirs became interested as such. No 
general change, except those changes caused by dPatb. 

Q. Can you state the relative interest of the different parties ~-A. It may be expressed 
with approximate ac.curacy as 6! elevenths for Mr. Bowler, and 4! elevenths for the others. 

Q. po ) ou know in what proportion this 4! elevenths was ~-A. The exact proportion 
was 1,080 to 1,550. The entire interest would be 2,630 parts, of which Bowler had 1,550, 
and the others 1,080. 

Q. The I ,0130 was divided bow 1-A. Mr. Keith bad 360, Mr. Stevenson 240, the two 
Gedges jointly 240, and myself ::!40, making 2,630. The proportions that I have given were 
the orig10al arrangement. It changed somewhat afterward and was somewhat different in 
1871. 

Q. In 18i0 Mr. George H. Pendleton was elected president of the road 7-A. In 1869. 
Q. \Vhen be acceded to the presidenr.y t!:J.ere was a claim which the company had against 

the Government for transportation during the years of the war?-A. Yes, sir; part of the 
time. That was for transportation from the 1st of May, it was 1862, I think, to the 1st of 
August, J8o4. The Government had paid the full rates asked for up to Ma.v, 1862, and 
then introduced that regulation, and finally acceded to the change to take effect in August, 
1864, from which time they paid what we asked. This claim was for transportation between 
those two periods. 

Q. That was a suspended claim when Mr. Pendleton became the president in 1869 f-A. 
Yes, sir. 

Q. Was there any agreement made by the owners of the road that he should endeavor to 
collect the same from the Government 1-A. Yes, sir . 

Q. \Vhat were the terms of that agreement, if it was known to you ~-A. Well, the 
agreement was that we would pay one-half of it. It had been hanging a long time. We 
had tried to get it and bad tailed, and it still remained unpaid up to that time. 

Q. Was this agreement with Mr. Pendleton assented to by all the owners of the road 7-
A. So far as I know, it was. We managed that as a private partnership, not under a char­
ter, and they all assented to it. 

Q. Did yon, as one of the owners, assent to it 1-A. I a~sented to it as one of the owners. 
Q. When the final settlement was made with Mr. Pendleton, did you assent to it '-A. 

I did. 



804 CLAIM OF THE KENTUCKY CENTRAL RAILROAD CO. 

Q. Have you ever heard of any one dissenting from it to this day ·r-A. No, sir; I think 
they were all present. I was, Mr. Stevenson was, Mr. Gedge, the only survivor, represent­
ing his own and h,s brother's interest as administrator, was present; and that embraced 
all who were interested except the minor children of Mr. Bowler. 

Q. Who is their guardian ?-A. I think their mother is their guardian. 
Q. She alQo, as the widow of Mr. Bowler, had an interest in this matter 1-.\.. Yes, sir; 

the estate had. 
Q. She assented to it for her own interest '~-A. I don't think there was any formal 

assent; but she knew of it, and there never was any dissent., 
Q. Did she rereive her proportion ~-A. She did. 
Q. For herself and children '?-A. Yes, sir. 

By Mr. BLACI\RURN: 
Q. Do you know of any portion of that fund collected from the Government having been 

ll.Sed impropP-rly or corruptl:y, either by Mr. Pendleton or anybody else ?-A. No, sir; I do 
not, and I never had such an idea. 

By Mr. ROBBINS : 
Q. The claim was regarded as a good claim ?-A. We regarded it as eminently just aml 

proper. Perhaps the committee are aware that a convention of railroa 1 men met and 
agreed upon certain rates for freights and passengers carried for the Government, but in 
that agreement excepted those roads which were in or contiguous to he seat of war, 
and in danger of injury fi'om raids, &c., and we understood that always as covering our 
road, which was in Kentucky entirely, and which actually did suffer very largely. 

Q. The reason why so large a percentage was agreed to by the partnership to be 
given to Mr. P endleton for collecting, was it because the claim was regarded as a difficult 
one to get, or that it was doubtful in its justness ~-A. Simply because it was regarded 
as difficult to get. l\lr. A. H. Ransom was our secretary until January, 1864. After that 
l1e ceased to have any connection with the office, and a part of this transportation wa.~ 
done during the time that he was secretary of the board, and be was very familiar with 
the accountf:. After he ceased to have a connection with the office, he undertook to pre­
sent the claim, anti got it allowed, and spent some time, and he, I think, was to receive 
:25 per cent. if he sncceecled in getting it. I am speaking from recollection. He spent a 
considerable time in Washington, and a good long time in making out the account, for 
it was a somewhat troubles• me one to make up, and he failed and did nothing, aud it 
remained in that fix until after Mr. Pendleton came into the office as prcsidt•nt; then it 
was brought up, and the agreement was that if he could get it paid we would be will­
ing to give him one-half, and he undertook it and succeeded. 

Q. I understand that the claim had been disallowed by the War Department some year'i 
hefore ?-A. I never knew the history of the claim after it weut into the hands of A. H. 
Ransom. 

Q. Hadn't it been unfavorably acted upon by the War Department on its application ?­
A. As I said, I never informed myself of the history of the claim after it went into Mr. Ran­
som's hands. Several ~years elapsed before Mr. Pendleton undertook it. He did not come i:a 
until 1869, and this was in 1870 or '71. 

Q. Do you know how Mr. Pendleton managed to get the claim nllowed 7-A. I do not . 
He simply reported he had g-ot the claim allowed, and paid out~ certain proportion of it. 

Q. Were they satisfied with the allowance that he made tht!m '?--A. Ye.s, sir; we were all 
satisfied-the agreement was carried out. 

Q. You say you do not know of any improper influences having been used in connection 
with any of the officials of the Government f-A. I do not. 

Q. Or any of their families or friet.ds iu getting the claims allowed ' -A. I have not the 
slightest knowledge of any such thing. · 

Q. After the money was collected by Mr. Pendleton and he receiyed his por tion, do y ou 
know of his having paid any portion of it to any official, or anybody interested 
with the Government ?-A. I do not. I only know what was done with that which cam~ 
into my bands 9.S treasurer. I know that none of that went in that way. 

Q. Did you ever hear afterward any rumor of an allegation that he had ever paid mouey 
to any one ~-A. Never until I saw it in the papers about a 'week ago, I think. 

By Mr. BASS: 
Q. You say that this road was operated by you gentlemen as a. copartnership, and not a~ 

a corporation in any way 7-A. Yes, tsir. 
Q. How did it come into your possession free from a charter 7-A. It was sold under a 

elecree of the :Fayette circuit court in 1859, under the foreclosure of a mortgage, and pur­
chased by Mr. Bowler in J ti59, and we purchased from him an interest in J ~6:j, and our interests 
commenced on the 1st of January, 186:3, and we continued to operate it Rii a partnership. 

Q. Had nny of the original owners died besides Mr. Bowler 7-A. Yes, sir; Keith and 
-Gedge. Mr. Bowler was the first owner who died. There wt>re two (;edg-e~>, and W1lliarn lf. 
Gedge was in tl1e board of management. Then Mr. Keith died. 
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Q. Mr. Bowler died iirst, and then Mr. Pendleton, being administrator of his estate, repre­
i'ented that interest ?-A. He represented the interest; not as president, however, until s 
much later time. But when he was appointed administrator, he, of course, represented the 
interest of Mr. Bowler as a director or as one of the managing owners. 

Q. When did Mr. Keith die ?-A. I think it was the 31st of May, 1R69. 
(l. Who were his heirR ?-A. His wife and three children. The children are all of age. 
Q. Who was the next who died ?-A. He was the last to die. Mr. Gedge was the second 

one to die, and Mr. Bowler the first. Mr. Gedge died in 1865, I think. His brother, James 
C. Gedge, came into the board. He was administrator of the estate and also part owner of 
the road. The interest which I spoke of a little while ago belonged to William H. and 
James C. Gedge, partners and brothers, and James C. Gedge came in after his brother's death, 
representing his own and his brother's interest as administrator. 

Q. Who were the heirs of his brother ?-A. He bad a wife and a number of children ; 
some of them minors, and some not. 

Q. Were any of the Keith children minors in 11370 ?-A. There may have been one; 
though my impression is that they were all of age at that time, bnt I cannot speak with en­
tire confidence on that point. 

Q. At the time this contract was made with your president, 'vas he receiving a salary from 
your road .-A. Yes. sir. 
• Q. How much was Lis salary ?-A. $6,000 a year. 

Q. How long was the line of road ?-A. One hundred miles. \Ve were operating in ad­
dition to that a leased road of thirteen miles. 

Q. At the time this contract was made with Mr. Pendleton did you have any interview 
with any other members of Mr. Bowler's family with regard to it 1-A. No, sir. 

Q. Then what you know with regard to any assent of any members of the Bowler family 
must have been from some subsequent information '-A. Mr. George Bowler was in the 
board of directors. He was the son of .R. B. Bowler. He assented. 

Q. Did you have any interview with Mrs. Bowler about it f-A. I never did. 
Q. Then you do not know definitely whether she assented or dissented '-A. I do not. 
Q. You said that Mrs. Bowler and her family received their part ; how do you know that?-

A. I paid it to the administrators, George H. Pendleton and Eli Baldwin. 
Q. All you know about it is that you paid it to them '1-A. Yes, sir. 
Q. Which one of them did you pay it to ~-A. To Mr. George H. Pendleton, I think, but 

I cannot be entirely positive. 
Q. How diJ you pay it to Mr. Pendleton 7-A. By a check on the Northern Bank of Ken­

tucky. 
Q. How large a check did you draw to pay to Mr. Pendleton ?-A. I don't recollect the 

exact amount. I think it was $30,000 or *40,00(1, according to my recollection-their pro­
portion of what we received which was divided according to the representative interests; I 
Jon't remember exactly now what the amount was, but it was their pro rata share, what­
ever it came to. 

Q. When did you pay him that ?-A. Very soon after it was placed in my hands-the 
arne month. 
Q. Mr. Pendleton testified that be went to Europe the same day or the next day. If that 

is so, you must have paid him immediately ?-A. It was paid very soon afterward ; I don't 
remember the date. 

Q. How mueh did the road realize out of this ?-A. The amount he paid to me [referring 
to a memorandum] was $58.553.82. . 

Q. Did you pay any of that back with reference to the paying· of a claim of Mr. Ran­
som's 1-A. Yes, sir. 

Q When this check was banded over he said that Mr. A. H. Ransom had a claim for the 
work that be bad done, which he thought was a just one, and should be recognized; although 
he had failed to get it through, yet he had done a great deal of work. It was finally agreed 
that $7,647.75 of that should go, so far as we were concerned, in satisfaction of his claim 
against the company, and that amount was paid for that purpose. 

Q. Which left the uet amount received by the company--f-A. $()0,907.07. This whole 
amount was received by mP, but out of it, and by direction of the board, that amount was 
paid. I did not pay it to Ransom, I paid it to Mr. Pendleton, understanding that it was to 
be for Mr. Ransom, and there was an acquittance given so far as Mr. Ransom's claim was 
concerned. 

Q You paid it to Mr. Pendleton, and he was to settle with Mr. Ransom ?-A. Yes, sir; 
A. H. Ransom, whose connection with the road ceased at the end of 1863. 

Q. Do you know how much Mr. Ransom was to receive f-A. I do not-whether more 
than this or not. 

Q. Then all the balance of this money, except the sixty thousand and some odd hundred 
dollars, was paid to Mr. l'endleton or retained by him ?-A. Retained by him, except the $i,646 
which I paid him for that purpose, and I suppose it was so applied. 

Q. Where was the office of the pre~ident of the company T-A. It was in connection with 
tl1e building occupied by the company for a tickct-)ffice, &c., in Covington. 

H. :Mis. 184.--20 
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Q. Do you recollect when it was that the negotiations were commenceu with Mr. Peuule-
ton that he should take the contract to collect this claim of the Government .-A. I do not. 

Q. Mr. Ransom had been pursuing it for some years ?-A. For some time. 
Q. And still had this outstanding contract with reference to collecting it 1-A. Yes, sir. 
Q. He was to have 25 per cent. for collecting it ?-A. That was my understanding. 
Q. What peculiar considerations entered into your minds, from any representations or 

otherwise, to induce you to give Mr. Pendleton an additional25 per cent. ?-A. \Vell, it 
had been hanging a 1 mg time and we thought it was a just claim, but had failed to get it. 
It was a claim originating in 1862, anu we were anxious to get something out of it, and we 
made the offer. 

Q. That I understand; but why did you think he l1ad greater facilities for collecting this 
claim than Mr. Ransom 7-A. Well, Mr. Ransom had failed to do anything with it, and we 
were willing to try anybody else who could get it through. 

Q. How many times had the claim, as you understood, been rejected by tl1e \Var Depart­
ment 1-A. As I have said, I had not informed myself of the various steps, and really learned 
the history of it for the :first time from the papers, and beyond that I don't know anything 
about it. 

Q. Where did you learn that f-A. I did not learn it until I saw it published recently, 
within a week or two. 

Q. Do you remember whether or not you were advised by Mr. Ransom while he was 
prosecuting the claim that it bad been disallowed !-A. I was not. 1\:lr. Keith was at that 
time in the office and attended pretty much to the office business. I am president of the 
bank, and my office is in the bank, and I gave very little attention to the office business of 
the railroad. 

Q. Do you know whether or not Mr. Pendleton carried on any other business at that time 
besides attending to his duties as president of this railroad company and attending to 
such estates as were in his hantls ?-A. I don't think he attended to any other estate than 
Mr. Bowler's. He still continued to practice law. He kept his attorney's office in Cincin­
nati. I don't think he undertook general practice, but only special cases. 

By Mr. DANFORD : 

Q. You are the treasurer of this company at this time 1-~\.. Yes, sir. 
Q. Did you bring your books with you in which this claim was entered "·ben receiveu ?­

A. No, sir; the subprena said nothing about books. \Ve took these :figures from the books, 
however. 

Q. Have you the date of the payment of tho draft tl::at was collected through your 
bank T-A. It was handed to me on the 15th of June, 1871, or at least tbat is the date that 
it was deposited in the bank; on the 16th I gave that che~k to Mr. Pendleton for $7,646.73. 

Q. To whom was that check drawn payable ?-A. To Mr. Pendleton. 
Q. That was on the J6th ?-A. Yes, sir. 
Q. What is the next entry ?-A. I did not take a memorandum of those, for they were 

simply the distributive shares of the parties there, nothing else. 
Q. Have you there anything that will show you when the draft was paid ?-.A. I depos­

ited it in the Northern Bank and it was sent on for collection to the llank of America, New 
York. It was sent on in the regular way through our cashier. 

Q. But you made your distribution without reference to the time of its collection ?-A. 
Yes, sir ; I presume so. 

Q. And you made this check to Mr. Pendleton without reference to that ?-A. Yes, sir. 
Q. Have you any memorandum which will show you the date on which you gave Mr. 

Pendleton the check, if it was a check, for the interest of the Bowler estate? Was that the 
same date as the Ransom check 7-A. I don't tbmk it was. 

Q. Do you think that could have been deferred until Mr. Pendieton returned from En­
rope 'I-A. No; it was all distributed in the month of June. 

Q. And if Mr. Pendleton went to Europe in that month, it was distributed before he 
went ?-A. Yes, sir. 

Q. You have already told the committee that he was tile presil1cnt of the road upon a 
salary of $6,000 ?-A. Yes, sir. 

Q. Was he in the office of the company pretty much all his time ?-A. He was generally 
every day an hour or two, sometimes longer and sometimes a shorter time, but he came 
over every day. 

Q. Mr. Bass has asked yon whether you considered that Mr. Pendleton had any peculiar 
aptitude for the collection of this claim, or what consideration operated upon your minds in 
giving him so large a share of it.-A. There was no consideration. I never believed my­
self that he would get it, as it had been so long delayed, but he did. We offered it, prob­
ably, because we were anxious to get the claim if we could, and we would have given that 
share to aoy one who could collect H, whoever he might be. 

Q. Did you ever offer Mr. Ransom 50 per cent. Y-A. I am not aware that we did. That 
arrangement with Ransom was made, I think, by Mr. Keith-our president-and reported 
to us by him. I think there was no written contract. 

Q. Did you ever offer any one else 50 per cent. before you offered it to Mr. Pendleton?­
A. Not to my recollection. I don't know that any one had ever been offered it before. 
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By ~Ir. BLACKBURN: 
Q. Would you, as a stockholder in that road, or a prntner, have been willing to l1ave 

given Mr. Ransqm or anybouy else the same percentage upon the collection of that claim 
that you gave Mr. Pendleton ?-A. Yes, sir; entirely. There was no partiality felt in my 
mind, and I do not think in any of the others. 

By l\Ir. RonBINS : 
Q. You were ready to give that to anybody who wonlll get it ·?-A. Yes, sir. 
Q. You cared nothing as to who got it, so that you got it 7-A. That is the feeling pre­

cisely. 
Q. Somethin~ has been saiJ about the minor children interested in this claim, as heirs. 

Did they have guardians at the time the agreement was made with .\Ir. Pendleton ?-.A. Yes, 
:sir; I suppose they all had. 

Q. Was Mrs. Bowler the guardian of her minor children ?-A. I lHt\·c always understood so. 
Q. She is the sister of Mr. Pendleton 'i-A. Yes, sir. 
Q. 'rhe children of Mr. Keith, you think, were all of age at that time ?-A. I think they 

"·ere. Tlte youngest daughter may not have been quite of age. 
Q. Who was her guardian 'vrhen she was 1:1. minor ?-A. It mnst have been her mother. 

She never bad any other. 
Q. The children of Mr. Gedge, deceased, were they minors, some of them ?-A. Yes, sir. 
Q. Had those children a guardian at the time the agreement was made ?-A. The widow 

:was their guardian, I think. We had, however, in our articles of association, a provision 
that the death of one of the parties shoulJ not at all interfere with the management of the 
business. 

Q. That the death of a party and the accruing or vesting of an interest in minors should not 
!'top the board from having full control of the whole affair ?-A. Yes, sir; that was a pro­
vision in the articles of association. 

Q. You understand, then, that whether there were minors or not yon had the right, never­
theless, to make an agreement like this 1-A. Yes, sir; for the entire management and 
operation of the road and its business. 

Q. Among those who made the agreement with Mr. Pendleton was there or not a con­
trolling interest then in the hands of persons who were not minors ?-A. Yes, sir. The in­
terest of Mr. Keith, as I stated, originally was about one-eleventh and a half; the Bowler 
interest, six and a half elevenths ; and the others, three of them, an eleventh each. 

Q. A controlling interest at the time the agreement was made with Mr. Pendleton was 
actually in the ownership of persons not minors ?-A. Largely. 
· Q. And the minors all had guardians, and were represented in the agreement through their 
guardians 1-A. Well, the widow of William H. Gedge I don't think was represented in any 
way. We did not regard it, because of the provision I have just named, as necessary to g·o 
outside of the board of management. 

Q. The brother of Mr. Gedge, deceased, was act:ng fvr his interest ?-A. Yes, sir; he WI\> 
the administrator of his brother. 

Q. And ownNl an interest of his own equftl to that of his brother ?-A. Yes, sir. 

\V_\:-;tux(aox, D. C., March IG, 187G. 
H. T. CROSBY sworu auJ examiuea. 

By Mr. BLACKBURN: 
Question. Are you the chief clerk of the \V ar Department ?-Answer. Yes, sir. 
Q. Did you, as such chief clerk of the War Department, go to the Treasury Department 

for the purpose of withdrawing from the files of that Department papers in what is known 
as the Kentucl{y Central Railroad case?-A. Not to my recollection. 

Q. You are not the chief clerk referred to in the testimony of the Third Auditor here T-A. 
:No, sir. 

Q. That is the chief clerk of the Treasury Department. \Vhat is his name ? -A. I think 
his name is Wilson. 

Q. Were you chief clerk of the \Var Department in 1873 ?-A. Yes, sir. 
Q. Do you remember anything about the obtaining of papers in this Kentucky Central 

Railroad case by your Department from the Treasury Department at that time ?-A. [ have 
an indistinct recollection, which is in substance about this: that the Secretary of War told 
me to send for the papers, once, I think, in I t:7J. It is my impression that I wrote to the 
Auditor and the papers were returned, and I handed them to the Secretary of War; and the 
reason that my recollection is revived somewhat is that I think they returned my letter of 
request with the papers. The papers staid there on the Secretary's desk for a long time, 
and at some time or other, which 1 thmk our records will show, I had the papers put on my 
desk from the S~::cretary':s office, as having been there a long while, and I ordered tbem to be 
put up-stairs in the record ruom nntil they should be calleLI for, as they were lnmbering up 
the room down-stairs, and if anybody made inqniry they could be obtained. 
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Q. Do you know for what purpo<>e those papers were withdrawn by the Secretary of \Var 
from the Treasury Department at that time '!-A. No, sir; I do not. 

Q. Do you know whether any question was pending that necessitated a re-examination 
of them? -A. I do not. I think they were not returned until after the decision in the case 
was made and the money paid. 

Q. That was done, as shown by the record, in June, 1871, I believe ?-A. Yes, sir; the 
papers were withdrawn from our Department, I might add, recently, 

Q. Were those papers, fr.om the time that in 1873, when, under the direction of the Secre· 
tary of ·war, you withdrew them from the Treasury Department, until recE~ntly when they 
were returned from your Department to the Treasury Department, accessible ; and, if so, 
'J\'ho was of right en tilled to see them ?-A. I think they were, sir. 

Q. Do you know whether there was any intention upon the part of your Department to 
.conceal those papers or prevent access to them by taking them over to your office, instead of 
leaving them in the Treasury Department ?-A. I think there was no idea of that kind that 
I ever heanl of. 

Q. You know of no reason prompting the withdrawal or there examination ?-A. No, sir. 

By Mr. RonmNs : 
Q. ·what room do you say you deposited them in ?-A. What I call technicaliy n1y "rec­

ord room," wherein all the records are kept, files and books. 
Q. How long did they remain in the Secretary's immediate keeping before they came 

specially into your keeping ?-A. That I cannot teU without reference to the records ; but on 
the day that I received them, or within a day or two after they came into my possession, they 
went up-stairs to be pnt on file. I never keep papers on my desk longer than I cannot pos­
sibly help. 

Q. Ho1v long diu you say they •vere in the Secretary's desk ?-A. They were there from 
the time that they WPre received until the time that I sent them to the record room; that date 
"the records would show. 

Q. Did the Secretary make any examination· of them after you brought tbem from the 
Treasury Department 6/-A. ! ·don't know. 

Q. Did he say nothing to you about that ?-A. Nothing at all. 
Q. You wrote the letter asking for them ?-A. Yes, sir; by his direction. 
Q. What was said when he gave you those directions; anything else accompanying the 

directions 7-A. No, sir; I think it was a mere verbal request to send for the papers in the 
Kentucky Central Railroad case. 

Q. They were brought to yon ?-A. They were brought to me. 
Q. You handed them to the Secretary?-A. I handed them to the Secretary. 
Q. No conversation between you and him then as to what it meant ?-A. No, sir. 
Q. And ncver,-A, Never. 

By Mr. DANFOUD: 

Q. You do not know, of course, what the Secretary's purpose was in getting those 
papers ?-A. No, sir. 

Q. Did you look over the papers after they came back, for any purpose ?-A. No, sir; I 
never examined them. 

Q. Why did you send them up-stairs after they finally came into your hands ?-A. Be· 
cause they were a large pile of papers, and that was the proper place of deposit. 

Q. But these were not }Japers belonging to yo~r office ?-A. I thought they might be 
called for again. 

Q. By whom ?-A. By the Secretary. 
Q. The Secretary never gave you any directions to send them back ?-A. No, sir. 
Q. So far as your duties there were concerned, you had brought them from the Treasury 

Department by direction of the Secretary?-A. By direction of the Secretary. 
Q. And you felt that it was not your duty to return them except by his direction 7-A. 

Except by his direction. 
Q. And _you retained them ?-A. Yes; I retained them where they would be easily got· 

ten at. 
Q. And he never gave you any further orders on the subject?-_\.. No further orders. 

By Mr. Ronmxs : 
Q. \Vere the papers all dune up in one single package when they came from the Treasury 

to you 7-A. I think they were; my impression is that they were in a long package, proba­
bly two layers in the package, but all tied round with one string. 

Q. And yon passed them into the hands of the Secretary of War in that form ?-A. Just 
as I received them. 

Q. When you g·ot them back from him afterward, were they in that same identical form, 
or did they show that they had been opened, changed, or examined '?-A. That I could not 
tell. It looked to me to be the identical package. 

Q. No appearance that they had been opened or disturbed ~-A. Not to my recollection. 
Q. Do yon rPco1lect the manner in which the package ·was fastened up when it came to 
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you first ?-A. I don't recollect the manner; I think it was done up in a brownish paper, 
tied round with twine, with the usual marks of the office outside. 

Q. Was it in that same form when it came back to you from the Secretary ?-A. No; the 
wrapper was not on it. 'fhe papers had been taken out of the wrapper; my recollection is 
very Elim about it. 

Q. They bad been undone then, you think ?-A. I do not. I think they did not look to 
me as if they had. The wrapper was off, but I think I took it off myself. · 

Q Was there any indorsement on the paekage to show what it did refer to ?-j_. Xo, sir. 
I think there was a letter accompanying it, which was detached. 

Q. You did not look through the papers at any time ?-A. I never examined them. 
Q. You took off the wrapper, you think, and you banded it to the Secretary of \Var with 

the wrapper off ?-A. I think so. 
Q. When it came back to you from the Secretary of \Var it seQmed to be exrtctly the same 

as when you handed it to him ~-A. Yes, sir. 
Q. As if it had never been even untied ~-A. Yes, sir. 
Q. Is it your opinion that it never was opened r-A. ~fy opinion about that would be 

·worth very little, I think. 
Q. I mean, judging from the appearance and all the circumstances ~-A. Yes, sir; it so 

appeared. Those papers are aU numbered and charged up, and you can very easily dis­
cover whether anything was taken out ; or probably the order of the papers would indicate 
that. 

Q. How long did the Secretary keep !.hem before he hanJecl them back to you ? -A. That 
I cannot recall; it was some conRiderable tii:ne. 

Q. How long; a week ?--A. They lay on his desk probably for several months; my 
records will show. 

By l\fr. DANFORD : 

Q. 'When were those paper>; first called for after they had gone to your files room !-A· 
They were called for about, I think, a week ago since the developments that have been 
made before this committee. 

Q. Were they called for prior to the date of their return to the Treasury ?-A. No, sir; on 
the same day of their return. I went myself with the letter from the Third Auditor up-stairs 
where the papers were deposited, and I directed them to be put up in a brown-paper pack­
age and sealed. The request for their return was addressed to me by the Auditor himself, 
and I thought probably that we had better be very careful about the papers, so I directed 
that they should be sealed up, and should be transmitted to the Auditor, with a regular let­
ter of transmittal, which was done on the same day. 

Q. Th3n the cbte of that ietter will show the date on which they were called for !-A. 
Yes, sir. 

\V:\SIIJNUTOX, D. C., M11rc!t JG, l87G. 
J. B. Kmooo sworn aud examiued. 

By the CHAIR:\IAN: 

Question. Where do you resiue ?-_\uswer. I am temporarily in \Vashington. 
Q. How long have you been here 7-A. A couple of months. I live on I street, 1336 I 

think. 
Q. In the New York Herald of \VeJnesday, :March 8, a letter appears from a special cor­

respondent in this city, dated March 7, which it is in evidence before this committee was 
written by Mr. Nordhoff, who, when asked for his authority, said that he wrote it on the 
authority of General Boynton. General Boynton, on being asked his authority for the 
statements contained in it, said that he had first heard of the matter from Judge Wilson, next 
from Judge Shellabarger, and next from Colonel Grafton, and Colonel Grafton yesterday, 
in his testimony, testified that so much of it as he said was in accordance with what he had 
stated came from you. Now I wish you to state whether you ever told Colonel Grafton or 
any one else tlw.t some years ago Mr. and 1\frs.l\farsh, 1\lrs. Bowers, Mrs. Pendleton, and 
myself were traveling tog-ether in Europe ?-A. No, sir; I never stated anything- of the 
kind. Nothing of the kind ever occurred to my knowledge. 

Q. We did meet in Europe ?-A. You and I; yes, sir. 
Q. Where f-A. In Vienna. 
Q. In what year?-A. On the 4th of July, 18i4, I think. 
'l'he CHAIRMAN. 18n. 
The WITNESS. It was at the Fourth of July celebrat'on, li3i3. \Ve then traveled through 

Germany together to some extent, and I met you afterward here in \Vashingtonlast winter. 
Q. We parted somewhere in Germany, I believe 7-A. In Berlin, I believe. 
Q. In Berlin, late in July. The allegation is here that you informed me during tl1e 

week when the impeachment of the late Secretary of \Var was being spoken of of certain 
things; will you be kind eno ·1gh to state what yon told Colonel Gra.fton.-A. \Vith reference to 
what? 
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Q. \Vith reference to what you had said to me.-~\.. In substance, so far as I can recol­
lect, I said to Colonel Grafton just what I said to you, if you remember ; we live in the 
same house and we have had conversation about this thing frequently; I said that thi!'l 
matter, when thoroughly investigated-! am stating what I said in substance-would, per­
haps, involve a prominent member of the other political party than the one to which Secre­
tary Belknap belonged-namely, Mr. Pendleton. I stated to you that I thought his case 
should be investigated. I stated the same to Colonel Grafton. You remarked to me, in sub­
stance, that your committee had not sufficient data to go on to begin an investigation. I 
remember that I remarked that you had as much data, I thought, as you bad when you first 
began to investigate Secretary Belknap. I stated, in general terms, that I thought there 
ought to be a clean breast made of the whole story from beginning to end, and I am under 
the impression that I stated-in fact I am very certain about it-that if Mr. Pendleton's 
matter was not investigH.ted in connection with this thing, the facts I had in my own 
lmowleJgc, or, at least, the facts that I had beard of, I would give to the press. I said 
nothing more than that to Colonel Grafton, that I can think of now. If my memory is re­
freshed, perhaps I can think of other things. 

Q During that conversation do you remember my asking you where I could get some in­
formation ?-A. I do. 

Q. Did I not ask you whether I could get it from the. 'War Department ?-A. You said, in 
substance, that you would go to the War Department for it. You did not ask me where 
you could get it. I said, "Go to the Treasury Department and you will get it all." 

Q. Did I intimate to you then any unwillingness to investigate ?-A. Not at all; you t!iJ 
not intimate any unwillingness. 

Q. Did you ever say to Colonel Grafton that I did ?-A. No, sir. 
Q. \Vas there anything in my manner or conduct with reference to this matter that would 

have led you to suppose that 1 was unwilling, for any cause, to investigate it ¥-A. \Vel!, 
Mr. Clymer, I do not know how I can answer that squarely. I thought there was a strong 
partisan feeling in the whole matter; you said nothing, you manifested no unwillingness, 
but whether my suspicions or beliefs were well grounded or not, I bad the impression that 
you would rather the thing hadn't come out; I do not know ; yon did not manifest it-you 
Jid not express it; it may have been only my own impression. 

Q. Did you tell Colonel Grafton that ?-A. No, sir; not that I know of. I do not think 
that I told any one that you either expressed or manifesteu an unwillingness to investigate 
this thing, but when you ask me for my own impressions, why, I cannot say much about 
whether you did or not. 

Q. Did not I ask you where I could get the information ?-A. Yes. 
Q. Didn't I say to you that I would get it ?-A. Yes, sir; a few days afterward you said 

to me that you had sent to the War Department about those matters. I think I can very 
truly say that you neither expressed nor manifested any indisposition to investigate. 

Q. Did you ever say to Colonel Grafton that you would insist upon my having Mrs. 
Marsh subpamaed ?-A. No, sir; I certainly did not. I c~1·tainly did not. I read that re­
port in the papers this morning with very great regret. I certainly did not say so. I saw 
Colonel Grafton this morning, and he admits to me that he was, perhaps, mistaken in that 
respect. I certainly never said it. I certamly did not say so, because in all this matter I 
was particularly careful that the names of women should not be used, or that I should not 
have my name used in connection with it. I saw Colonel Grafton this morning, and he ad­
mits that in that impression be was perhaps wrong. 

Q. Do you recollect bow soon after the impeachment was presented I remarked to you 
that I had made arrangements to have this matter hunted up in the \Var Department ¥-A. 
J cannot say how soon. It was a very short time afterward; short enough for all consist­
ency and zealousness. 

Q. I presume that your statement that yon have made covers the other clemocratic mem­
bers of the committee; you bad no communication with them whatever ?-A. 0, I never met 
any of the gentlemen. 

Q. Did you say anything to Colonel Grafton prejudicial to any of the other members of 
the committee ?-A. I did not say anything to Colonel Grafton prejudicial to any member of 
the committee in any way or shape. 

Q. You did not intend to refer to the other members of the committee as indisposed to in­
vestigate ?-A. I never said that any member of the committee was indisposed to investigate, 
and Colonel Grafton appears to be aggrieved this morning at the insinuation drawn from hi~ 
testimony yesterday that I had said anything against any member of the committee. I had 
not; on the contrary, I think I did the opposite. 

By 1\Ir. DANFORD: 
Q. 'When did you have this conversation with Mr. Clymer; can you fix the time with ref­

erell(•e to the presentation of the resolutions in the House !-A. That is what I am trying to 
do. They were presented, I think, on Wednesday. 

The CHAIRMAN. Thursday, the 29th of February. 
The WITNESS. It was either Wednesday night or Thursday night, either the night before 

or the ni~bt after, as far a!' I can remember. 
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Q. What is your best recollection as to whether it was the night before or the night 
after '-A. I think it was the night after the resolutions were presented. 

Q. Can you fix that date with reference to any other fact? Can you fix the time of your 
conversation with Mr. Clymer with reference to the fact of Mr. and Mrs. Marsh still being 
in the city or having left 1-A. I do not reme::nber about that; I cannot tell you. My im­
pression is that they left on Thursday on the half-past one train. If this conversation occurred 
Thursday, then they Lad left; if it occuned Wednesday evening, then they were still in the 
city. 

Q. Was there anything in yonr mind in connection with anything that you bad heard as 
coming from either Mrs. or Mr. Marsh in reference to this thing f-A. I Lave bad a conver­
sation with Mrs. Marsh. 

Q. Is there anything then in your mind with reference to that conversation when you 
talked with Mr. Clymer?-A. Well, I suppose there was. 

Q. Putting those things together can you remember whether they bad left the city when 
you communicated this fact to Mr. Clymer Y-A. I bad bad a conversation with Mrs. Marsh 
about this matter, and my impression is that I had bad it the day before or the night before. 

Q. The night before you communicated with Mr. Clymer?-A. I think this conversation 
between Mr. Clymer and myself, to the best of my recollection, occurred Thursday evening. 

Q. After the .Marshes had left the city ?-A. Yes; if they left Thursday. 
Q. You feel confident that you said nothing in that conversation with Mr. Clymer of the 

conversation with Mrs. Marsh ?-A. 0, I bad not said that. I feel confident that I did say 
something. 

Q. To l\Ir. Clymer in relation to your conversation with Mrs. Marsh f-A. Certainly. 
(~. What did you tell Mr. Clymer in relation to any conversation with Mr. and Mrs. 

Marsh T-A. Well, it is very embarrassing to have to state it. This was a purely private 
matter. I shall do it, however, frankly. Mrs. Marsh and I conversed about this thing. 
She spoke of an interview that she bad had with Mrs. BE-lknap, and she stated, in substance, 
that she had said that this was not, perhaps, as serious a matter as some other matters 
connected with the Kentucky Railroad, in which Mrs. Belknap was supposed to, or did, get 
$70,000. I forget which phrase she used. Mrs. Belknap replied, •t I did "not get $70:000; 
that was all the road got." I stated those facts to Mr. Clymer. 

Q. When did you state those facts to Mr. Clymer ~-A. I think on Thursday night. That 
is the very best of my recollection. 

Q. Recalling again that conversation with Mrs. Marsh, or ·what you had gathered from 
her in connectwn with that Kentucky Central Railroad . claim, and :Mrs. Belknap's connec­
tion with it, can you state to the committee whether, when you communicated these facts, 
the Marshes were still in the city, or whether they had left ?-A. That I cannot tell. My 
impression--

Q. You cannot bring those two facts together ?-A. Let me think of it a moment, and I 
will tell you, as nearly as I can. You want to know the evening? 

Q. What I am trying to get at is, when with reference to the Marshes having left or 
being still in the city you had the conversation with Mr. Clymer, and I thought, by calling 
your attention to that conversation, you might, perhaps, recall it definitely.-A. Wednes-
day, the day the explosion, so to speak, was made. • 

Q. It did not burst upon the country till Thursday.-A. Very well, then it was Thursday 
night. I am almost certain, sir-certain enough to swear to it-that it was on Thursday 
evening, and in Mr. Clymer's room, that I had this conversation. 

Q. Did you have your conversation with Colonel Grafton or ·with .:Mr. Clymer first ?-A. 
I think with Colonel Grafton first. I am very certain I had. He is my att(lrney in a mat­
ter in the Court of Claims, and I sustain quite confidential relations with him, and we 
talked about this matter in eonfidence. 

Q. Your conversation with Colonel Grafton in relation to what you had said to Mr. Cly­
mer, was certainly after you had talked with Mr. Clymer ?-A. My impression is that it was. 
Colonel Grafton came up to the Arlington Sunday morning, and we took a walk. I know 
~ince that he came with some object. He reminds me that this conversation I had with him 
first was on Friday. I have not a distinct recollection of it myself. 

By :Mr. BLACKTIURN : 

Q. Do you mean this last Sundny ?-A. No, sir; tl1e Sunday following. He reminds me 
sinee that it was on Friday. 

By Mr. DANFORD: 

Q. When you gave Mr. Clymer this information Thursday evening-- A. (Interrupting.) 
I do not know about giving him any information. I simply had a conversation. It 
was not my intention to be an informant, or to give information at all. 

Q. I understand; but when you told him of this conversation between these parties, what 
did he say then in relation to it 7-A. Mr. Clymer said that he did not have sufficient data. 
upon which to proceed against Mr. Pendleton, or words to that effect. 

Q. That, then, was the first conversation you had with him in relation to this matter on 
Thursday evaning ?-A. Yes, sir. 

Q .. :\nd that was after the articles of impeachment hat1 been presented ?-A. Yeg, sir. 
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Q. And at that same time you Fpoke of giving these facts to the press ?-A. I said if it 
did not come out before this committee I would consider it my duty, or I would be at liberty, 
or something of thfl.t kind, to give it to the press ; and he said that he had not sufficient data, 
but would go to the Department; and afterward he told me that be bad done S.l. My owu 
impressions about his unwillingness are simply those that one would get from talking with 
a man about a subject-strong partisan and personal feelings. It is only my own impres-
ion; and I don't know but I would do injustice in that. 

Q. You did travel in Europe with l\fr. Clymer ?-A. Yes, sir. 
Q. And did you state that fact to Colonel Grafton ?-A. I do not ]mow. It is probable 

that I did. 
Q. Did you travel in Europe with any of those otl~ er parties named ?-A. I met Mrs. 

Marsh, Mrs. Bowers, now Mrs. Belknap, and Mr. Pendleton, in London, first. I met them 
afterward in Paris. I met one or two of them afterward in Hamburg, and again in Paris 
afterward, all of them, or at least tb6 two ladies 

Q. Did you state these facts to Colonel Grafton at any time ?-A. It is probable; I don't 
remember. 

Q. Very likely that is the way that the confusion arose ?-A. Yes ; I think that is the way 
that this story came round. It is probable that I spoke of these things, and that they were 
wrongly put together. 

By Mr. RoBBINS : 
Q. What did Mrs. Marsh say ? T ell us all about it.-A. I have stated that ; I will state it 

over again if you desire. 
Q. I did not understand precisely that portion of your statement in regar·l to the amount 

of money. Did I understand you to say that there had been money passed from Mr. Pen­
dleton to the Belknaps? That is the part I want to get at. That is the merits of this thing. 
-A. The impression that Mr~. Marsh left on my mind was this, that she bad spoken to 
Mrs. Belknap about this Kentucky Railroad matter, and that Mrs. Belknap tacitly admittetl 
that money had passed, though no particular am~unt, nor any square acknowledgment of 
the fact ; that is all I know of it. 

Mr. ROBBINS. Tacitly 7 
The WITNESS. That is my own word, you understand. 
Q. She did not state, then, that she had ever received money, or llid she so state '!-.\. Ko, 

sir ; not at all. 
Q. Did Mrs. Marsh state that she had charged Mrs; Belknap with receiving- mm:ey, and 

that Mrs. Belknap did not deny it ?-A. She did not state that she charged her with any­
thing. 

Q. But that she had mentioned it as a fact ?-A. Yes, sir. 
Q. And that 1\Irs. Belknap did not deny it ?-A. Yes, sir; that is just about the way it 

came to me. 
Q. Did Mrs. Marsh in that statement to Mrs. Belknap indieate how large the sum was ~­

A. She spoke of $70,000 and Mrs. Belknap replied that she did not get $70,000 ; that that 
was all that was paid to the railroad. 

Q. That she d1d not get $70,000 1-A. Yes, sir. 
Q. Did Mrs. Marsh say that Mrs. Belknap distinctly implied by what she said that she 

did get some amount of money 1-A. Mrs. Marsh left me to draw my own inference·, and I 
will leave you to draw yours. 

Q. I want to know what did take place then ?-A. 'Yell, I have no knowledge. 

\YASIHXGTOX, 1Jfa1·ch 16, h/o. 
A.M. GIBSOK sworn and examinetl. 

By the CnAIRl\IAN : 
Question. If at any time I spoke to you with reference to looking up evidence regarding 

the settlement of this Kentucky Central Railroad claim, please state if you can recollect 
about what time it was, and what I said to you 7-A. It was some time shortly after the report 
had been made from your comm:ttee to the House of Representatives in regard to General 
Belknap. It was in the cloak-room in the rear of the hall of the House, after we had talked 
about this matter. 

Q. It was the next day, was it not 7-A. It is my impression that it was Friday afternoon; 
I am very certain it was, because that was private bill day, and there was not much going 
on, and you said to me that you had just heard something about the Kentucky Central Rail­
road, about a claim that had been put through the War Department, and you wanted me to 
help you look it up, and, I think, asked me about where the papers would likely be found. 
I think I said they probably would be found in the War Departmeut; and I said that of course 
I would do anything I could to help you. 

Q. You had been giving me assistance when I was laboring with this committee for. weeks 
without a clerk ?-A. Certainly, and had gone to the War Department with you. 
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Q. You haJ gone with me to th'.' /War Department to search for materials to facilitate tbP 
operations of this committee ? -A. Yes, sir;. and I am always willing to do that kiud of 
work. 

Q. State what my manner with reference to this investigation indicated, if anything~-A. 
The utmost anxiety to do whatever you could. 

Q. You know, perhaps, better than any one else, for you are the only person who seemed 
to be willing to give me any assistance around this Capitol to search these things out. 
Please state now what I did in reference to this matter. 

Mr. BLACKBURN. You don't mean, .Mr. Chairman, to include the memuers of the com­
mittee, I suppose, in that statement t 

The CHAiniUAN. 0, no. 
A. I will state that after my return from the ·west, the 29th of January, I think, I met yo 1 

-I hunted you up, and from that time, or until the grand explosion came, I was daily in 
consultation with you at your room; and we talked about these matters, and we worked 
together, and I can very freely ay that I never saw a m.tn more anxious to get at somethin~ 
than you were. 

Q. Did I ever object to you as to where the lightning should strike ?-.A. No; aLd I am 
sure I was only too glad to have it strike frequently. 

Q. You rem em her you said it was on Friday that I asked you to go to the \Y ar Department; 
now if you remember about what was done on Monday please state that.-A. Yes; I had 
intended to go to the War Department on Saturday, but was very busy and could not go. 
I came up to the House early on Monday and went to your committee-room. and we were 
looking over the list of post-traders, and I remember that I remarked, " \Vel!, I see this 
thing came out in the Capital yesterday and I understand it was telegraphed to Cincinnati,'' 
and just at that moment when we were speaking of H a telegraph-messenger delivered to 
you a telegram, which you opened and read and handed to me. • 

Q What did I tell you about it -A. I read it. 
Q. Whom was it from ~-A. Mr. Pendleton. 
Q. What was the tenor of it 1-A. Demanding that he should ue brought before your com­

mittee. At your request I went up-stairs to see the Sergeant-at-Arms about it. I do not 
think I saw him, but I came back to your room and you told me that you had seen the Ser­
geant-at-Arms. 

Q. I told you that I lHtd orJered Mr. Pendleton to be telegraphed to ?-A. Yes, sir. 
Q. That was on Monday ?-A. That was on Monday, and I think I said to you that it 

was no use to go to tl1e War Department to hunt up the papers, that they would be out now 
~Soon enough. 

Tbe CHAIR;\IAN. Yes; I recollect your saying that your examination there would not be 
needed under the circumstances. 

The WITNESS. On the Monday previous to that we had been together at the \Var Depart­
ment and at the Judge-Advocate-General's Office, and you obtained some papers that we 
went for, and some other important papers that you called for were not furnished and have 
~ot been yet; they declined because it is a very important matter, confidential communica­
tJOns from a staff-officer to his chief, and they did not like the public to have them. 

By 1\Ir. DANFORD: 
Q. Diu Mr. Clymer tell you on Thursday or :Fricay that he had heard that Mrs. Mar:-h 

knew some damaging things in relation to ~Irs. Belknap or the Secretary of War?-A. No : 
he did not mention Mrs. Marsh's name. . 

Q. When did you first learn that there was anything of that kind being uruitcd about as 
to Mrs. Marsh having talked f-A. When I read it in the New York Herald. 

Q. I believe you have stated that you did not go to the Department; that the telegram of 
l\Ir. Pendleton prevented it ?-A. Yes, sir. 

The CHAIRMAN. I believe we are through with that part of the case, except tl1at I want 
Mr. Danford to state that on that very Monday morning he came to me requesting that Mrs . 
.Marsh be subpoonaed; that I at once acceded to the request and seut a messenger to New 
York. I believe that is the fact. 

Mr. DANFORD. I will state here that on Saturday evening, at dinner, I first heard of this 
matter, in connection with what Mrs. Marsh would testify. On Monday I came up to the 
Capitol and found the chairman of the committee, shortly before 12 o'clock, and told him 
that I debired a subpoona for Mrs . .Marsh. He manitested no indisposition whatever, but 
suggested, l believe, that we could bring her here or a subcommittee could go to New York 
and examine her. I told him that I preferred that she should be brought here. He went 
down to the "ffice of the Sergeant-at-Arms, or in that direction, for the purpose of speaking 
to him. That was near 12 o'clock on Monday. That was the first information I had ever 
given to the chairman in relation to .Mrs. Marsh. 
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Acc;c:--'lT::i E. \YIL::iOX sworn awl examinet1~ 

By the CIIAIRMA::X: 

\V.\SJJIC'WTOX, !tlarch lG, li3iG. 

Question. Are you chief clerk in the Treasury Department ?-~\nswer. Yes, sir. 
Q. Diu you, on the 6th of March, go with General Boynton to the office of the Tbird 

Auditor and procure the papers in the claim of the Kentucky Central Railroad against the 
Government ?-A. I don't remembPr the day, but on a day some days since, General Boyn­
ton came to my office in the Treasury Department with a memorandum of some papers 
which be said be would like to see, and which be told me were probably on file in the Third 
Auditor's Office, in the story above me, and I went with him to Mr. Gangewer, the Dep­
uty Auditor, and asked him to let General Boynton see the papers. I don't think I noticed 
at the time the name and case, but afterward I saw the papers, and I think they were the 
papers in the Kentucky Central Railroad case. If you have the bundle I can recognize 
them. 

Q. Did Ur. Gangewer p:ive you the papers?-.\.. No, sir; I just left this message with 
Mr. Gangewcr, and returned to my room, and left General Boynton there with Mr. Gangewer. 

Q. How long did General Boynton remain there ?-A. I have no recollection; I was not 
there myself any more; but some time afterwards, the same afternoon, General Boynton 
came to my room with a bundle of papers which he desired to take with him aud examine. 
I told him that I could not allow that ; that we did not allow any papers to go out of the 
Department. 

Q. What was done then by Gllneral Boynton and yourself~-A. The bundle of papers I 
hold in my hand, being the largest roll in the bundle of papers handed to me, is one that I 
disremember who brought it to my office, but I know it was there when General Boynton 
was there in the afternoon, and that it is the one which he wanted to take with him to ex­
amine. It is marked on the back, "Kentucky Central Railroad Company. Report of As­
sistant Judge-Advocate-General Dunn." General Boynton took the papers to a table in the 
corner of my room (I would not let them go out of the supervision of an officer of the De­
}lartment) and examined them there, perhaps for half an hour or so, and then handed them 
to me, and I locked them up in my table-drawer. It seems to me he was there another 
time-the next day-tb.ough I am not positive about this; looked at them a few minutes 
with me, and gave them back to me. 

Q. Did he, while there, make any extracts in your presence from the papers ?-A. I think 
he was copying something from them; I don't remember particularly about it; he appeared 
to be making memoranda. I did not look particularly, except that I knew the papers were 
over there. 

Q. How long did he remain there the next day ?-A. I think he came the next day-1 am 
not positive about that-and that be was there a few minutes, perhaps fifteen. There are so 
many persons in my office in the day that I have no definite recollection. 

Q. \Vas be making the examination under the supervision of any particular officer? And, 
if so, give his name.-A. \Vhile in my office I was the officer in charge of the papers. The 
Third Auditor intrusted them to me, and I think I gave him a receipt for them, so that the 
papers could be traced and not lost in any event. 

Q. Is it the habit of your Department to allow persons to come and examine papers who 
are not the parties interested themselves, or who do not have a power of attorney t) examine 
them, or who are not recognized officials of the Government ?-A. I am very poor authority 
on the habits of my Department. I have been in the office of chief clerk for two months, or 
since December 6, and am not as well posted on the customs of the Department as I coulci 
wish, but I will say this, that a great many people apply at my office for permission to 
examine bundles of papers. I am the officer that gives such permission to persons desiring 
to examine papers of the Department. I usually refer the parties to the officer who has 
custody of the papers, saying to him that the order which I give him-if it is proper to ex­
amine the papers, not knowing usually myself whether it is proper or not-that this may be 
the formal permission. 

Q. What renders that authority proper; is it requisite in order that a man should be en­
titled to examine a bundle of papers that he should be a party in interest, should have a 
power of attorney, or that he should be some recognized official in the Government or in the 
legislative department ?-A. Those would all be reasons. There are different reasons. I 
have frequently, in matters of interest, allowed correspondents to look at papers. I did not 
consider this application at all remarkable. I do not want to be extravagant as to the num­
ber, but there are a good many applications made every day to look at papers. 

Q. Would you have allowed any person, irrespective of interest in the papers themselves, 
or of politics, to have examined this bundle of papers ?-A. If a person applied to examine a 
case in this way, sometimes I would ask him, and sometimes I would not, what interest he 
had in it. Usually I would write, as I have even this morning in two or three cases, to the 
officer having charge of the papers, "This may be considered formal authority to you to ex­
hibit the papers desired if, in your judgment, it is proper to do so." In this case I probably 
showed General Boynton more courtesy, to speak very frankly, than I would to any one whom 
I had not known. I know few people here. I happen to have met him several times. I have 
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not n.n intimate acquaintance with him. I went with General Boynton and said, "He wishes 
to look at the papers in this claim, and, if it is proper, I wish you would let him look at them." 
I said that to Mr. Gangewer and then left him there. 

Q. Did General Boynton state to you the object of his examinipg these papers ?-A.. No, 
sir; I don't recollect much about what he did state. I simply recollect that he brought to 
me a memorandum of some papers, and I did not at the time read the names of the papers. 
I did not know the names of them. 

Q. Then, you mean to say that General Boynton, by reason of his acquaintance with 
you, would have been allowed to examine any paper in the Department for which he asked ? 
-A. No, sir; I mean that I would always in sueh case have gone with Lim to the officer, as 
I did in this case. 

Q. I mean under your supervision ?-A. Yes, sir; a great many people come there and 
want to see papers. I usually write a note, because I haven't time to gCI ; but in this case, 
the room was above me, one flight of stairs, and I went up. I usually write a note saying, 
'' If it is proper to have these papers examined this may be the formal permission necessary," 
leaving it in the discretion of the old officers, who have been in the service of the Depart­
ment longer than I have, to determine whether it is proper. There are some cases in which 
I suppose it would not be proper. At any rate, to take proper care, I always cautioned the 
officer th!l.t he was not to regard my permission as a command to show them. 

Q. You thought it proper that Genetal Boynton should have them, and so stated to the 
officer?-A. I said to Mr. Gangewer," General Boynton wishes to see these papers. It is 
a case I don't know anything about. If it is proper to show them to him, do so." I proba­
bly indicated that I would like to oblige him if it was proper, but I made no order to show 
them to him. I left it in the discretion of the officer who had charge of the pll.pers. 

Q. General Boynton did not state to you the object of his wanting these papers V-A. I 
don't recollect that he did. I have an impression in my mind, and I can't tell what has 
made it, but I have a notion in my mind that at that time he wanted to examine them to 
find some developments or something of that kind. What they were he did not mdicate, 
and I did not know; but I remember this, that from what he said I thought I would look at 
the papers myself. if I got time, in order to see if there was anything of interest in the case. 
I think that he said enough to indicate that to me. I don't think he mentioned any names, 
and I don't think I knew the name of the case. I simply had a general idea that it was 
a case that had been settled, and that there had been some fraud in it, or that there was 
supposed to have been. 

Q. You say that these papers were brought from the Third Auditor's Office to your office?-· 
A. Yes, sir. 

Q. Can you state who brought them there ?-A. No, sir, I can't. I don't remember. I 
think the first I knew that they were in my office General Boynton was speaking to me 
about the-n. This was in the afternoon, wh1le the mail was on my desk. I have charge of 
all the mail that goes out from the Secretary and Assistant Secretary and read the letters. I 
was very busy, and this mail was going over my table at the time. 

Q. What do you say was the first you saw of the papers ?-A. General Boynton was 
speaking to me about them. I don't know who brought them to me. 

Q. They were there then ~-A. Yes, sir; and be spoke to me about tbem, asking if he 
could take them out, and I refused permission. 

Q. Did any officer bring or hand them to you that you can recollect ?-A. I can't say. It 
seems to me Mr. Gangewer brought me those papers some time, but whether it was then or 
a.t another time I don't know. I have a recollection of Mr. Gangewer's coming down to 
my office. I think it was about these papers, although I don't remember. I did not tall:e 
particular notice of that. 

By Mr. BLACKBliRN : 

Q. State whether it is, within yonr knowledge, the practice of the Departmeut to allow 
access to its tiles to any unofficial disinterested party who may ask for it.-A. \Yell, I don't 
think it is. I think we usually try to know why the person should look at the papers. 

Q. Did you find any special reason in this case ?-A. I forget now whether I made par­
ticular inquiry. I think that would have been a matter for the Auditor to settle under my 
custom. I usually, as I say, referred it. 

Q. Leaving it discretionary with him ?-A. Yes, sir; leaving it to him if it was proper to 
show them. What their practice is I do not know. I merely know in this case, I told the 
Auditor to show these papers if it was proper to show them. That is my recollection. It 
is my custom, an:l I think that is what I did in that case. I am not at all sure but what I 
would be willing to show the representatives of any of the leading papers, papers that I 
have a sort of feeling ouS"ht to know about the condition of the public record. In my own 
office I have frequently furnished news as to the conscieHce funds and contributions and 
things of that sort to correspondents as matters of public interest. I think if the represent­
ative of any leading paper should come to me and say that he had information of fraud in 
a case, I would allow him to examine the papers in the case, under the supervision of au 
ofiker of the Department. 

Q. And tal\e copies ?-A. I won1t1 not furnish him copies. lie could take memoranda if 
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he wanted to. If I thought there was any danger of its being a person who wanteJ to 
make a claim against the Government I would not do it. We guard against claim·agents 
doing those things. But the ouly object, as I understand it, of any restriction in examining 
cases like this is simply to prevent the papers from being lost. They are supvosed to be 
matters of as public. importance as recorded deeds. I understand this to be a case that any 
or all people have a right to examine, and it is our duty to show it to them if they do it in 
a spirit of interest to the public. I would not allow it to be done in order to make up a 
claim against the Government if I thought there was any danger of that, but I think all 
these matters are public records, and something the people have a right to know about. 

Q. What position had you been holding heretofore prior to your appointment in the 
Treasury Department ?-A. I was a lawyer practicing in Louisville, Ky. 

Q. You bad not been in the Department before ?-A. Never until I qualified on the Gth 
of December last.. 

Q. Is it not a fac-t that it is the rule of every Department of tue GoYernment here to allow 
no man access to any papers or archives on file except he be a party in interest, or holds a 
power of attorney fi·om a party in interest, or comes within the excepted class of those 
officials connected with the Government, such as Senators, Congressmen, or Department 
officers ?-A. I don't know anything about the rules or regulations in the other departments. 
I think I have never been in one of them nor examined any of their regulations since I 
have been here. In my own Department I have stated all I know on that subject. 'Vhat 
I have stated in my last answer before this is rather my theory than a knowledge of the 
Department. It is the theory on which I have given these orders-gave formal permission 
to people to examine the papers, unless there was some obje('tion known to the officers in 
custody of the papers that the party should have a right to examine them. 

Q. Do you know of any other instance in which a newspaper correspondent has been 
allowed access to the files of that Department and permission given him to make transcripts 
or copies or memoranda from them ?-A. I don't remember any other now. I don't remem­
ber that any man has asked me for them. I don't remember having refused any man such 
a request. I don't remember ever having refused anybody this formal permission to see 
papers if the officers in charge thought it was proper. 

Q. I have no idea that any other newspaper man ever attempted to make such a re­
quest.-.!.. 0, I have heard of such things-not since I have Leen lterC'. It is not at all 
uncommon. 

Q. You have heard what ?-A. Of requ0sts to examine papers. 
Q. By newspaper men '1-A. Yes, sir. 
Q. Did you ever hear of one being granted before this ?-A. I really don't lwow whether 

they were granted or not. 
Q. Then you don't know whether they "·ere granted or not ?-A. Ko, sir. But, then, I· 

have not the sole custody of the papers. 
Q. 0, I do not mean any reflection upon you, sir. 
The 'VITNESS. I am not at all jealous or sensitive upon that point. 
Mr. DANFORD. Do you know whether, in General Boynton's interview with you, he 

brought a note or word from Mr. Conant 1 In other words, did you gather from him that 
he bad been to see Conant before he came to see you ?-A. I don't remember. It seems to me 
that he had beeu to see somebody; whether it was Mr. Conant or not I don't remember. I 
didn't pay much attention to it. It did not strike me as anything of any consequence at 
the time. The first time I paid any attention to it at all was when he asked me to take the 
papers out of the Department in the afternoon-that is, any great attention, as far n.s I can 
remember. 

'"'"~'\SIIIXGTOX, D. C., l'tltac!t IG, l";(i, 
A. II. HANS0:\1 sworn aud examincJ. 

By the CHAIRMAN: 
Question. You were formerly, as I nuderstand, secretary of the Kentucky Ceutral nail­

road Company ~-Ans\ver. I was. 
Q. State during what period you were secretary.-A. I went there about the commence~ 

ment of the war-in the fall-first as clerk; and after I had been there about six weeks, I 
was put in the position of secretary. I remained there until the 1st of .January, 18G5, if I 
am accurate. It was a. cold New Year's Day. That, I think, was 1865. 

Q. During that period, did a claim accrue to the company against the Government for 
freights which the company claimed in excess of those aUowed by the GoYernment on the 
transportation over their road 1-A. There was a cla.im of that kind. 

Q. Were you authorized by the company to attempt to collect that claim of the United 
States; and, if RO, upon what terms, and what did you do under the contract, if anything?­
A. I made a bargain with Mr. Bowler to collect that ifl could; I was to get twenty.five per 
cent. of the claim if I collected it. If I didn't collect it, I was not to get anything. 

Q. \Vas l\!r, Bowler the pre~ident of the company at the time ?-A. It really was not a 
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company at that time; it was a partuer£;Lip . l\fr. Bowler was the principal owner. He 
first bought the road himself, individually, and then took in two or three partners with 
slight interests. 

Q. What did you do in pursuance of the agreement with Mr. Bowler, or with the part· 
nership 0!-A. The first step that I took was to submit tlte matter to Secretary Stanton by 
letter, setting forth the facts in the case. 

Q. What subsequent steps did you take ?-A. He referred the matter to tlw Quartermas­
ter-General, as I understood; of course I was not cognizant of that. 'fhe Quartermaster­
General referred it to Colonel Swords, of Cincinnati. Colonel Swords notified me that be 
had received it, and I made ·up the paper showing a comparative statement of what 
we had received and what the company claimed they were legitimately entiled to. After 
the comparative statement was made up, I then, with a letter from Colonel Swords, went to 
the Quartermaster's. This letter from Colonel Swords was to the efl'ect that they were to ex· 
ami11e the papers, and, if correct, to certify to their correctness. This was all done by 
Colonel Sv.-ords, but in fact the labor was performed by me. After having received their 
certificate of the correctness of the statements which I had UJade, it was taken back to Colonel 
~words, and he sent me with the papers to the Quartermaster-General's Offtce in \Vashing­
ton. 

Q. Had he indorsed them in any way?-~\.. He sent a letter ::;tating that there was the re­
port which they asked from him. 

Q. What subsequently took place ?-A. Acting Quartermaster-General Thomas referred 
them then to Captain Dana, who was in the Quartermaster's Department. Captain Dana 
examined the papers, made up his report and showed it to me, and I took some exception to 
it, and be made another one, to which I did not take any exception. His report was recom­
mending the payment according to the smallest amount. 

(~. Do you recollect the amount recommended to be paid ?-A. I looked at the papers the 
other day, and I think that the additional amount, according to the accounts that were then 
made out, which were not all claimed by the company, were some $60,000. That went to 
Quartermaster-General Thomas, wh.:>, as I understood, and I believe it was a fact, approved 
it and sent it to Mr. Stanton. Then I was informed by Secretary Stanton that inasmuch as 
General Meigs was on the ground, the matter was referred to him, as he was in better condi­
tion to judge of the matter than they were. General Meigs was at that time at Chattanooga, 
which was a good deal farther away from Cincinnati than Washington, taking into 
view the question of transportation. I then left. The next time the matter came up I 
met Quartermaster-General .Meigs on his way from Chattanooga to \Vashiugton, at the Bur­
nett House, in Cincinnati. I then asked him about the claim, and he said that the papers 
being in Washington, of course, be could do nothing about it. That ended that. I arrived 
in Washington about as soon as General Meigs and asked him to look at the matter then. 
I don't recollect distinctly what occurred in Washington at that time, except that after an 
ineffectual effort I went home. There were some other claims against the Government due 
the Kentucky Central Railroad, which, at the time I was on here, I attended to and had 
fixed up. My next connection with the matter was after I bad left the Kentucky Central 
Railroad. I took a position in a house in Cincinnati with S. N. Pike, and after I bad been 
there something like a month word come to me from Pbiladelphia-I don't remember what 
the word was, but it was to the effect that I had better look after the claim-press it, or 
something of that kind. I came on to W asbington and spent three months here, first at 
the Quartermaster-General's Offic~, and then into the offi~e of the Secretary of War, and 
back and forth and back and forth. I got Washington enough. I spent a little more or a 
little less than three months. I finally succeeded in getting a decision from Mr. Secretary 
Stanton to the effect that, from and after the 1st of August, 18t:4, if my recollection is cor· 
rect-for I have not looked at these papers for years-the company should be allowed 90 
per cent. of their regular tariff which they asked for during the whole time. My recollection 
of his decision is that the Kentucky Central Railroad bad enjoyed a singular immunity 
during the war; and, therefore, their claim would not be allowed, but because their property 
had been destroyed during the war it would be allowed, from and after the l st of August, 11:364. 
'!'hat was the purport and substance of the decision. Mr. Stanton nor General Meigs ne\"er, so 
tar as I beard, intimated that the claim was unjust or fraudulent. · 

Q. The reason for paying it was that during the war your company had great immunity 
from destruction ?-A. His decision was that the Kentuckv Central Railroad had enjoyed 
:'iingular immunity during the war, and that, therefore, the claim would not be allowed; but 
as the property had been destroyed during the war, tho claim would be allowed from and 
after the 1st of Aug tst, 1t:lG4. The papers before the committee look tome like the papers I 
made up several years ago, and I presume you will find it all in there. 

Q. It was made in 1865 ?-A. I think that was in the spring of 18fi5. 
Q. Had you, after the spring of 1865, anything to do with the further prosecution of thi:~ 

daim ?-A. Of course I was looking after it. I had something in it in which I was inter­
ested. The claim thus remained. It never was submitted, so far as I know, (and if it had 
be13n f am pretty certain I should have known it,) to anybody until Mr. Pendleton presented 
it. to Secretary of War Delknap. 

Q. That was in the fall of 18i0 ?-A. I don"t think the papers were eYer spoken ahont in 
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connection with the Government from the time I left them, when I got that decision, until the 
connection of Mr. Pendleton with them through Secretary of \Var Belknap. I was watching 
for a chance always. 

Q. There was a final settlement of this claim between the company and the \Var Depart­
ment ?-A. Yes, sir; so I have reason to beheve. 

Q. That was made in the spring-in June, 1871 ?-A. That was in 18i1. 
Q. Do you know what amount of money \vas allowed the company~-~\.. Not except 

from what they have told me. I did not see it paid. It was said to have been $148,000. I 
have no doubt those were the exact figures. 

Q. Did you receive anything in compensation for the services which yon had rendered in 
this case 7-A. Not up to that time; I had not. 

Q. But at that time ~-A. At that time, when :Mr. Pendleton came back he sent for me. I 
'"as not with the railroad company then. He sent for me to come to the office of the Kentucky 
Central Railroad, and I did so. There was a meeting of the parties interested He called 
me out and asked me how much I would be satisfied with in full for my claim in the case. 
I replied to him that I didn't suppose it made much difference whether I would be satisfied 
or not, for I supposed that they wouldn't give me anything. I bad so understood, that that 
was the action of the board. He said to me: ''You will be justly dealt by." I then asked 
}lim what the figures were, and he told me. I had forgotten, however, what they were, but 
that was undoubtedly the amount. 1 figured up what I should have according to my con­
tract originally, and I told him I would be satisfied with $10,000. 

Q. ·were yon paid the $10,000 ?-A. He then said to me to come over to his office that 
afternoon, or rather, he asked me to give a receipt in full to the parties there, and I did so .. 
He then told rue to come to his office at 3 o'clock in the afternoon and he would give me 
the money. I went over to his office in the afternoon, aud he did give me the money. He 
said to me: "Are you satisfied 1" ":For,'' said he, "I would rather give you five thousand 
dollars more than to have you not be satisfied." I told him that I was satisfied-not only satis­
fied with what I got, but I also told him that I was satisfied if it had not been for him I 
would not have got a dollar. 

By Mr. DAXFORD: 

Q. You got, then, but $10,000 ?-A. He gave me ten thousauJ fhe hundred anJ some dol­
lars-ten thousand and five or six hundred dollars. 

Q. Did you have any conversation with Mr. Pendleton while he was getting this claim 
through, as to how he was progressing with it ?-A. \Yell, he called upon me for some 
assistance, because there were a good many things connected with the case that nobody but 
myself knew. 

Q. You did render him some assistance?-~\.. I did render him assistance; whatever he 
wanted and whatever I could. 

Q. Did you ever have any talk with him as to what he thought t.he success was likely to 
be in the case ?-A. The only thing that I can remember in regard to that was, that he saiJ 
it was proposed to him that if he could get the money they would pay him 50 per cent. of 
the claim, and asked me v..-hat my opinion was in regard to that tee. I told him that I 
thought it was right, and so far as I was concerned-so far as my inte:rest went-! was per­
fectly willing to agree to it. 

Q. You had some interest in the road at the time, hadn't you ?-A. I had no interest 
whatever in the road. The only interest I had was in the claim. 

Q. Do you know what Mr. Pendleton did to get that claim through '-A. No, sir. 
Q. Do you know what influence he had that you didn't have ?-A. Well, Mr. Pendleton 

occupies a far different position, politically, socially, and every other way, from what I do; 
that was sufficient for me. 

Q. You had all the facts that Mr. Pendleton had 7-A. Yes, sir. 
Q. And you pressed them with diligence here for three months 1-~L Yes, sir. 
(~. And went from the Quartermaster-General's office to the \Yar Department, and back 

and forth ?-A. Yes, sir. 
Q. f.nd gave it np Y-A. No; did not give it up. 
Q. 'There was an adverse report ~-A. There was a report that was not satisfactory. 
Q. Well, it was adverse as to the claim-between 1862 and 1864 ?-A. Yes, sir; but I 

had not a soul to help me here in any way. 
Q. And you did not occupy the political or social position that l\Ir. Pendleton did ?-A .. 

No; nor anybody else. 
Q. Was it not your understanding that that claim was put into Mr. Pendleton's hand:-~ 

because of his political and social influence, and the power be would have here bec1:1.use of 
that position ?-A. I cannot say that. But it was put into his hands because it was thought 
l1e could get it. 

Q. He did get it ?-A. He did get it ; yes, sir. 
Q. You weut out of that office on the 1st day of January, 1865 ?-A. Yes, sir. 
Q. If you think about it, wasn't it the 1st of January, ltl64, instead of 1865 '?-A. It might 

have been 1864, instead of lt!65. As I say, I cannot fix the year, except that I kn)W it was 
that exceedingly cold 1st of January that everybody remember'l. 
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Q. I think that was 1864. But there is another fact in connection with these paper-.. 
Your work upon these papers, if you will examine them, was done in 1864.-A. Perbap it 
was. 

Q. And your work "·as done after you had gone out of the office?-A. No; not with the ·e 
papers. 

Q. Well, your connection in putting the claim through was after you had left as secre­
tary ?-.A.. The three months I spent in \Vashington was after I left as secretary. 

Q. And the report made by Meigs, and indorsed by Stanton, was after you had quitteu 
the position as secretary ?-A. Yes, sir. I was subsequently at work-two or three time ·, 
perhaps-in the office of the railroad, as clerk. 

Q. This work that you did here was in presenting the facts. Did you make an argnment 
to either Quartermaster-General Meigs or to the Secretary of War, further than what ap­
pears to have been written ?-A. I think everything that I said to them would be found in 
the papers, because it was in writing. I could not say anything else. 

By Mr. BLACKBURN : 
Q. I understand you, then, to say that you took charge of the prosecution of this claim 

Oiiginally; that that portion of the claim against the Government subsequent to 1864 you 
collected; that Mr. Pendleton only collected that back portion of the claim from 186~ to 
1864, and he obtained a settlement upon the same basis for his part that you had obtained 
for your part f-A. Yes, sir; during the time that this claim accrued, it was my business to 
make out all accounts and settle with the Government. And when we did settle our claims 
with the Government we always filed a protest. Afterward, when this 1864 business wns 
settled, on the 1st of August I made out the bills against the Government for the railroad, 
but made them out in accordance with Secretary Stanton's decision-according to the tariff 
of the company, less 10 per cent. 

Q. Which would have been per 90 cent. ?-A. Yes, sir; precisely what we askell fur 
in these papers. 

Q. And you collected a portion of that claim ?-A. _\fter the 1st of August all the bills 
were paid as thE-y accrued in that way. 

Q. And Mr. Pendleton simply collected the back portion of the claim, and arriveJ at au 
adjustment upon the same basis that you had reached with the portion that you eollected ~­
A. Mr. Pendleton collected from the Government, in this claim that he did collect, the dif­
ference between what the company had received according to Meigs's tariff, and what they 
were entitled to receive at 90 per cent. of this railroad tariff. 

Q. You will see in one moment the object of my que.'ltion. It is this: 'Vas, or was not, 
that portion of the claim of the road against the Government, which Mr. Pendleton collerted, 
upon the same basis; that is; the 90 per cent. that you yourself had settled with the 
Government for ?-A. Yes, sir; that $148,000 made all those bills equal to 90 per cent. of the 
Kentucky Central Railroad tariff', and which the Government paid the road on all busine% 
done after the 1st of August, 186-t. 

By tLe CHAIRMAN : 
Q. Secretary Stanton said that the claim up to the 1st of August, 1664, shoulu uot l.>e 

allowed, because the road had enjoyed singular immunity from the enemy ?-.A.. Yes, sir; 
that is my recollection. 

Q. State whether during the war the road bad enjoyed singular i.nmunity; whether it wa:; 
ever in the possession of the enemy, or whether they ever destroyed its tracks or bridges, or 
anything of that kind, to your kr«>wledge as an officer of the road.-.A.. It might have been 
ralled singular immunity. I saw the other day a copy of a report I made myself to one of 
the officers of the Government, of one raid where the damage was $68,000. I know that 
Kirby Smith captured the whole road down to Covington, every foot of it, and held it for 
some time, burned all the bridges, and the bridges had to be rebuilt after he went away. 

Q. At whose expense were the repairs of the bridges, &c., made 1-A. At that time the 
Government built temporary bridges, in order to accommodate the business, and those were 
replaced by good bridges by the railroad as soon as they got hold of them. Very frequCJntly 
the rebels would come in and make a raid on the road and burn the cars and the depot 
buildings. , 

Q. Was the gauge of the road ilver changed during that year ?-A. No, sir; it never wa : 
the gauge of the road is now what it was before the war, five feet. The gauge of the Louis­
ville and Lexington road was changed. 

Q. Did General Meigs ever state to you why he did not think the claim should be 
allowed? Did he ever give any reason ?-A. The reason that he gave was that the 
bills had already been settled. I claimed that they had not been settled, because 
we received the money under protest, and a copy of the protest was put with the 
bills until the quartermaster said it was useless to put any more in. His position was 
that the bills had been settled. Before the circular of General Meigs came out, the 
company voluntarily transported freight at their tariff, less 10 per cent., and when his 
circular was issued he refu.,ed for some time to settle according to that circular, claiming 
that they were included in those which were exempted under the circular. The circular 
rerommPnded that those roads whose expen-:es were enhanced by reason of being in or near 
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the seat ot war shoul<l receive additional compen;;ation over and above the Meigs tariff. 
We claimed that the Kentucky Central Railroad was within the category, and that there were 
lint four roads in the United States that were, and the other three did receive their full tariff. 

Q. Then your road had not received any more than was allowed to those other three 
roads '-A. Not as much. The Baltimore and Ohio received full tariff during the war, all 
the time. So did the Louisville and Nashville. vVe were willing to take 90 per cent. of our 
t·trifr, and claimed we were justly and honestly entitled to it; and so we were. 

By the CHAIRMAN : 
Q. 'Vas there any portion of this $148,000 recovered in this claim that was ever used 

:mproperly or corruptly by Mr. Pendleton or any other person for the prosecution and 
f'ettlement of that claim, so far ns you know or havfl reason to believe! -A. It is something 
that I know nothing whatever about. All I know is that he gave me my money, and that 
i"' all I had any interest in. I don't know what he did with the rPst of it. 

By Mr. DANFORD : 
Q. Do you know how much of your $10,500 came from the railroad company ?-A. I 

don't know anything about it. Mr. Pendleton gave it to me. If it had not been for him I 
wouldn't have got. anything. 

Q. Did you ever ask Mr. Pendleto·1 what he did with the rest of tho money? -A. No, sir; 
that was none of my business. 

H. V. BoYNTON here appeared before the committee, and was examined as follow:; : 

By Mr. DANFORD : 
Question. State in relation to your facilities in the Departments here for examining paper·, 

how it has been heretofore and how it is now.-Amwer. l!,or the ten years that l have been 
here, I hare never had any difficulty. I have never had any difficulty in getting access to 
any papers in any one of the Departments that I ever visited unless there was some very 
Rpecial reason in a case pending, or a case of peculiar confidence, or sumething of that 
nature. That was done on my simple application to look at the papers. 

Q. How frequently have you made applications in the different Departments for papers?­
A. It is a matter of very frequent occurrence, as are applications on. the part of all corre­

' «pondents here. 
Q. Did you ever know of any correspondent of a leading paper in the country being 

cefnsed access to papers for any particular information V-A. No case has ever come to my 
attention, except, as I say, in a matter where there was some special reason for confidence, or 
some special reason why the Department did not want the matter looked into, but for all 
o· dina y Governm~nt m'l.tters, I have had access to the papers. I have been refused, as a 
matter of course, but only in such cases as I speak of. 

Q. Do you remember whether you saw the Secretary or either AssiHtant Secretary when you 
went in reference to getting access to these papers ?-A. No, sir; Mr. Danford asked me to 
'iook for those papers for one gentleman, but I knew where to go for the papers, and went to Mr. 
·wilson, the chief clerk, and asked him to give me a note to the Third Auditor allowing me 
to look at the papers in the settlement of the Kentucky Central Railroad case. Instead of 
giving me a note he went up with me. Mr. Gangewer then sent for the papers, and was 
much surprised to find they were not on the file, as he told me, when I called back in a little 
while to see them; and he either had sent or then did send to the War Departemt for them, 
and later in the day I saw them. I saw this same pile of Pllpers that is before the committee 
and looked through these documents myself in the McKee Dunn report, &c., and made some 
notes from them. 

By the CHAIRMAN : 
Q. In Mr. Gangewer's office !-A. Yes, sir; I made the notes in his office, aud looked 

1he thing through there; I made some notes for telegraphing. Subsequently, when I had 
talked with Mr. Danford, I went back and got the document, and copied some portion of it. 
That, however, was not in Mr. Gangewer's office. I had it brought down into the chief 
clerk's office at my request, where I bad a table and facilities for copying it out. I never 
-;poke to the Secretary in reference to the matter. 

Adjourned to 10.:30 to-morrow a. m. 

A. M. GANGEWER ::;worn and examined. 
"._\:'lHSGTON, D. C., llfnrch 1f'>, 1R76. 

By Mr. DANFORfJ: 
Question. What is your position ?-Answer. Deputy Third Auditor. 
Q. How long have you held that position Y-A. Since 18li3. 
Q. Do yon know where the papers in the case of the Kentucky Cen!ral Railroad are kept 

£Iince the settlement ~-A. Yes, sir; they are kept in our office. 
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Q. Do you know whether they have. been on file in your office for the last two or three 
years or not ?-A. They have not. 

Q . State what you know in relation to tho whereabouts of those papers.-A. The War 
Department and sometimes the Quartermaster-General's Office send letters over requesting 
the loan of certain papers, not for permanent use, but for examination for a temporary pur­
pose. Inquiry was made for a paper in that case the other day, and on examining the file I 
found a letter there from Mr. Crosby, chief clerk of the War Department, requesting the 
loan of these papers. That letter was dated in June, J 873, the papers were not there; but 
this letter was filed there in place of them. I immediately wrote over to Mr. Crosby to have 
the papers transmitted, and they were transmitted the same day. 

Q. When was it that you sent and received those papers back ?-A. I cannot give you 
the exact date. There is a letter among the papers showing the date. I think it was this 
month some time. From July, 187:~, to March, H:l76, they were not on file in our office. 

By Mr. BLACKBURN: 
Q. When you say that they may have been borrowed by the War Department, do you 

mean the SeCJ:etary of War, or do you mean to include as well the Quartermaster-General's 
bureau of that Department 1-A. In this case it was by the authority of the Secretary of 
War that the chief clerk asked the loan of the papers. 

Q. When was that ?-A. In June, J873. 
Q. You have not had them on file since?-A. They have been over there ever since, till 

a few days ago. 

By the CHAIRMAN: 
Q. Who bad them taken back to your Department a few days ago ; was it when I sent 

for them ?-A. I think it was before you sent for them. There was an inquiry made for 
them before you sent for them. I was astonished when inquiry was made for them and I 
found they were not on file. They were probably forgotten and stuck away somewhere in 
the War Department; we forgot them and they forgot them until we sent the letter over 
there for them. 

By Mr. DANI'ORD: 
Q. Do you know of any other occurrences of that character where papers ·remained out 

for nearly three years from the proper files ?-A. I cannot recall any. 
Q. Have you any information as to where they weff'l found in the War Department ?-A. 

They were not accessible immediately when I sent the letter over, but they were returned 
that same day. I wanted them returned by the messenger that I sent. 

Q. When did you send ?-A. The letter in the papers wili show the day they were re­
tnrned to our office. I could give you the date of the original request for thP.m from the 
War Department, but, unfortunately, I returned that letter to them when they returned the 
papers. I see by reference to the letter returning the papers, that it was on the 6th of 
March, 1876. 

Q. Do you know any reasun why the Secretary of War applied for those papers in 1873, 
which was two years after the settlement of the matter?-.1. I do not, sir. 

[The witness produces a letter from among the papers, and it is dated March 6, 1R76.J 

By the CHAIRMAN: 
Q. Do yon know why you wrote that letter that day ?-A. There was inquiry made bt 

the chief clerk of the Treasury Department to examine those papers. 

By Mr. DANFORD: 
Q. Do you know who was in there at the time ?-A. I think Mr. Boynton was there, with 

the chief clerk. 

By Mr. RoBBINS: 
Q. Is it not the custom in the Departments when papers are taken from the files and sent 

anywhl're, that it shall be by the order of the head of the Department ?-A. Well, we recogr 
nize the chief clerk of the War Department as acting for the Secretary of War. I think he 
says in this letter, • • by order of the Secretary of War." 

Q. Yon are of the Treasury Department ?-A. Yes, sir. 
Q. Do I understand you that these papers were transmitted from the Treasury Depart­

ment files to the files of the War Department?-A. Yes, sir; for temporary use. 
Q. My question is, is it not the custom when papers are delivered in compliance with a. 

request from another Department that the head of the bureau from which they go must order 
it ?-A. No, sir. 

Q. · ls it your custom to take any receipts for papers transmitted ?-A. 0, yes. 
Q. Was any receipt taken in this case ?-A. No, sir. 
Q. Why not '-A. We had the written request of the chief clerk of the War Department 

acting for the Secretary of War. 
Q. And you regard that letter as a sufficient voucher for the papers ? -A. Yes, sir. 

H. Mis. 184--21 
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By Mr. DAN.FORD : 
Q. That letter, you say, was placed in the files ?-A. Yes, sir; in the place of those pa­

pers, so as to show where they were. 

By the CHAIRMAN : 
Q. On the 6th of March, from the letter of the Acting Secretary of War, it seeml'! that 

the Treasury Department made application to the vVar Department for these papers, they 
having been removed from the Treasury Department to the War-Department ·1-A. Yes, sir. 

Q. Now that request was made by General Boynton ?-A. It was made by the chief 
clerk. 

Q. But the fact is that Mr. Boynton is the pP-rson who instigated it ?-A. He was with the 
chief clerk when he came up to see the papers. 

Q. Is it the habit of the Treasury Department, or tho other Departments of the Govern­
ment, to permit aU persons to examine papers on file ?-A. No, sir. 

Q. Is it their habit, on the request of a person holding no official authority, to permit him 
to have access to thol'ie files ?-A. No, sir. If the chief clerk had not been with Mr. Boyn­
ton, oi course we would not have recognized his right to see them. 

Q. He was with the chief clerk when he came to your office ?-A. Yes, sir; and at there­
quest of the chief clerk I sent over for the papers. We do not recognize any body's authority. 
When a man has a claim, either settled or unsettled, and he appears there and wants to see 
the papers, we ask him, "Where is your authority' Have you a power of attorney or a let,. 
ter?" and if he has a letter from the claimant we recognize him. 

W ASIII:KGTON, D. C., Marclt 20, ltl76. 
\V. ScoTT SMITH sworn and examined. 

By the CHAIRMAN~ : 

Question. You are the correspondent in this city of the New York Evening Post ?-An: 
swer. I am. 

Q. In its edition of Friday last, I think, there appeared a special despatch from vVash­
ington, stating that eviJence has been discovered showing conclusively that $30,000 of the 
money received by Mr. Pendleton for getting the Kentucky Central Railroad claim allowed 
went into the bauds of Mrs. Bowers, now Mrs. Belknap ; did you write that article ?-A. I 
did, sir. 

Q. Will you be kind enough to aid the committee in their endeavors to ferret out this mat­
terY State the name of the prominent republican lawyer who gave you this information. 

Mr. BASS. I desire to state here, as a matter which the committee may, perhaps, desire to. 
take into consideration, that, as I understood Mr. Smith a few moments ago in the hall, he 
has no objection to disclosing those names ; he did not state to me the names of the witnesses; 
I do not know who they are, but I pre1mme that he knows; and I would suggest that that 
information, for the time being, at least, be given to this committee privately, in order that 
we may take steps to subprena the witnesses. 

Mr. ROBBINS. If you think there is any occasion for that I am in favor of it. 
Mr. BAsS. That is aU the occasion I know of, just what I state; I understood from 

him that one ef these witnesses had recently left New York City; that he had such infonna­
tion. 

Mr. ROBBINS. A portion of that article is a mistake, unintentional, no doubt. Mr. Pendle­
ton swore most positively in answer to questions, that he not only did not pay that to any 
official, but he did not pay any of it to anybody on the face of the earth, directly or indirectly, 
to influence that case. 

Mr. BAss. There is another evident error, that this $30,000 draft was placeJ. to some­
body's credit in New York City. The evidence b6fore this committee was that it was de· 
posited in a bank, in Cincinnati, and sent forward to be collected in New York for the 
account of that bank. 

By the CHAmMAN : 
Q. You say in this article that one of those Treasury drafts for $30,000 was indorsed by 

him, and made payable to the NatiQnal Park Bank, New York. You assert that as a fact 7 
-A. That statement appeared in the published abstract of the testimony, which I took to be 
a correct report of the question and the answer ; that is the way that the statement was 
given me. I presumed that to be true. 

Q. Can you state who it was who promised to push this investigation if the committee 
did not do it 7 

By the CHAIRMAN : 
Q. Is this informant of yours a resident of tLis city ?-A. He is in this city, or he was 

when that was written. 
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Q. Have any other persons this general information than yourself that yon know o£7-A. 
Yes, sir. 

Q. Be kind enough to state who has it as well as yourself.-A. Mr. Danford, a member 
e f this committee. 

Q. You are able to give us the name of this lawyer in a private examination !-A. I can­
not say now about that. I desire to say that when this matter was communicated to me, I 
was informed that if Mr. Danford or Mr. Bass would wait upon the person, all the facts in 
the case would be given to them; that I went, myself, with Mr. Danford to this person, 
where the statement as printed there, only more in detail, was told him, and Mr. Danford 
has all the information on that point that I have, and it was his express wish that when I 
appeared before the committee, I should not disclose the name of this lawyer, and I, myself, 
desire that Mr. Danford should be present. 

By Mr. BLACKBURN : 
Q. When did Mr. Danford come into possession of this information ?-A. On the day th~t 

that article was printed ; I think it was on Priday last. That is not the first that I heard of 
this $30,0:0; it ·was published in the Sun the next day. 

At this point the committee went into secret session. The witness was again asked to 
state the name of the "prominent republican lawyer" who, he alleged, had the infor­
mation contained in the dispatch of the Evening Post, and could give the names of the 
witnesses to prove it. He declined, and asked permission to consult Mr. Danford be­
fore being required to answer. His request was granted, and he was directed to return to 
the committee-roorr. at 4 p. m. to-day. 

At 5 p. m. the witness ,V, ScoTT SMITH was recalled and further examined. 

By the CHAIRMAN: 
Question. Did you see Mr. Danford ?-Answer. I cliJ, and found him very sick, indeed, 

in bed. 
Q. What is your determination in regard to giving the committee the names ?-A. Mr. 

Danford says that as he is now, feeling as he does, he did not think that he could relieve me 
or relieve the committee. 

Q. What do you mean by relieving the committee ?-A. By disclosing the name. He 
says he regrets very much that this thing came up to-day; that he wanted to be here when. 
it came up, and hopes to be here to-morrow. 

The CHAIRMAN. It would not have come up to-day; it would have come up Saturday if 
he had told me about it. 

Mr. BLACKBURN. He was not at the committee m e-eting on Saturday, I think. 
The CHAIRMAN. Yes, he was. 
Mr. BLACKBURN. Are you sure' 
The CHArRMAN. Yes, I am certain. 

By the CHAIRMAN: 
Q. Do you decline to give the name of this prominent republican lawyer '-A. Yes, sir ; 

I do. Mr. Danford advises me that I ought not give it. , 
Q. Have you ever given the name of the lawytr to Mr. Bass ?-A. I am not sure about 

that; I presume, howevar, that Mr. Bass knows it. 
Q. Does Mr. Danford know the names of these witnesses who are supposed to be running 

out of the country ?-A. That I don't know. 
Q. Have you spoken to him about them 7-A. I know that at the time the communication 

was made to him in my presence the names were not given, but it was arranged that there 
should be a subsequent interview. 

Q. When wa:~ that ?-A. Last Friday: 
Q. Are you willing to give me, as chairman of this committee, in confidence, the name 

of this prominent lawyer, and of the witnesses, if you know them 1-A. No, sir; I think 
not. 

Q. Why is this information given to the republican members of the committee and not to 
the democratic members ?-A. This matter was communicated to me in confidence, with the 
request that Mr. Bass or Mr. Danford might wait upon this lawyer. A message was sent to 
them through me; I notified them. Mr. ·Bass agreed, but he afterward felt so sick that he 

• went home. Mr. D :mford went with me, and the communication was made to him there . 
1\Iy reason for declining is that the name and all the facts known to me are known to two 
members of this committee. 

Q. Is there anything in the facts which is a reason why the republicans of this committee 
and not the democrats should have them ?-A. Well, the lawyer thouo-ht there was; that was 
his reason. 

0 

Mr. BLACKBl"RN. I don' t wish to be harsh toward this witness, but I do protest against 
his coming here under a subpoona and telling the majority of the committee that he is in 
possession of facts which he does not intend that we shall have, and that the republican 
members c.f this committee are in possession of tho3e same facts which are concealed from 



324 CLAIM OF THE KENTUCKY CENTRAL RAILROAD CO. 

ns, while at the same time he notifies us that the witnesses are on their way out of the coun­
try. 

The WITNESS. I have not notified you that they are on their way out of the country. 
Mr. BLACKBURN. They are so reported. 
Mr. ROBBINS. It bas turned out just as I thought it would when we allowed this con­

sultation. 
The CHAIRMAN. No; you said you thought Mr. Danford would allow him to give us the 

names. 
Mr. RoBBINS. I thought he would. 
The CHAIRMAN. I put the question to yon, gentlemen of the committee, whether the wit­

ness shall be required to give the name of this lawyer. 
Mr. RoBBINS. Of course. 
Mr. BLACKBURN. Certainly; and the names of the other two witnesses, if be knows 

them. l4,_,,.-J.;. ... 
The WITNESS. I have stated that I don't know the names of the witnesses. ''" q 

The CHAIRMAN. I ask you once for all whether you decline to give the name of the per­
son referred to as a prominent republican lawyer, in an article written or telegraphed to the 
Evening Post of New York on last Friday. 

The WJ'l'NESS. I do, for the reason I have already stated. 
The CHAIRMAN. It is the decision of the committee that you shall be required to give­

that name. 
Mr. RoBBINS. We are obliged to have the name of that lawyer, because through him we 

can get the names of the other witnesses who, we are informed, are going out of the country. 
The WrrNESS. That name is known to two members of this committee. 
The CHAIRMAN. But it is withheld from the majority of the committee for some uoac­

countable reason. 
Mr. RoBBINS. It is withheld from the only body that can take prompt action this evening 

to have those witnesses that are running away intercepted. What we desire is to take those 
witnesses on the wing, as it were, and stop them and bring them here. 

Mr. BLACKBURN. It may as well be note.d in the minutes that tho names of the witnesses 
or the name of the republican lawyer is not in the possession of any member of the commit­
tee here present. 

The CHAIRMAN. Certainly. I have no suspicion of the name of the lawyer or the name 
of the witnesses. I never heard of the matter until our recess to-day. 

Mr. BLACKBURN. I never heard of it until since we have been in session to-day, and, as 
the record will show, I made a !guess for the benefit of the witness that the prominent re­
publican lawyer referred to was General Butler, but the witness declined to say whether 
that was correct, and I don't know. 

The CHAIRMAN. It only remains for the committee to report the facts to the House, and 
in the mean time I will ask on my own responsibility that a subpcena shall be issued at once 
for General Benjamin F. Butler. 

The committee unanimously directed the issue of the subpcena. 
Mr. RoBBINS. As a member of the committee, I want it known and remembered that if 

these witnesses get out of the country it is because a majority of the committee, now in 
session here, cannot get possession of information said to be known to two members of the 
minority of the committee. 

Mr. BLACKBURN. I ask that a subpoona shall be issued for Mrs. General Benton; and 
I want it understood that I am guessing in the dark; I never heard of the lady until to­
day; also a subpcena for Mrs. Cowles, of New York, of whom I never heard until to-day. 

The CHAIRMAN. [To the witness.] I regret exceedingly that you feel that you cannot 
answer this question which is so essential to the prosecution of the business before this 
committee, and I fear that your refusal may result in the escape of persons represented in 
your own publication as very material to the matter before us. 

The WITNESS. It. is very possible that if I can see the lawyer from whom I got this in­
formation he will consent to my giving it to the committee. I don't know whether he will 
or not, however; the committee did not give me the necessary time to ascertain. 

Mr. BLACKBURN. You had about three hours. 
The WITNESS. No, sir; I had about an hour and a half to go to Mr. Danford's. 

By Mr. BLACKBURN : 
Q. Did that lawyer give you authority or permission to publish this information f-A. He 

did not restrict me from publishing it. 
Q. He did not give you permission to do it 7-A. I C\l.nnot say absolutely that he gave 

me permission. 
Q. Did be restrict you from giving us his name f-A. He did ; he said at the interview 

with Mr. Danford in my presence that he wanted this matter to be kept confidential. That 
was at the interview on Friday. 

Q. That was not the first interview you had with him, I understand 7-A. No, sir; I 
saw him previous to that. 

Q. Did he impose any secrecy on you about what transpired between you and him be· 
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fore Friday?-A. I understood that be did at that interview. Yes, he did, as he went over 
s ubstantially the same ground. 

Q. Am I to understand you as saying that you regad yourself as under obligation to him 
not to give his name to this committee, but that you are under no obligation not to publish 
these facts to the world f-A. I can state that that di3patch was written and sent before I 
saw him with Mr. Danford. 

Q. Then, is this your position, that you are requested by him not to give his name to this 
committee, but that you are not inhibited or prohibited from publishing these facts to the 
country, as you have already done ?-A. If he had made the request at the first interview 
that he did at the second, I should not have published anything ; but his idea in having 
the interview with Mr. Danford, as I understood, was to press this investigation, and I un­
derstood that Mr. Danford had taken steps to carry that out. 

By the CHAIRMAN: 
Q. Did that lawyer inhibit you from telling Mr. Danford and Mr. Bass ?-A. He told me 

to say to Mr. Danford or Mr. Bass, or rather he requestt!d that they would come and see him. 
Q. Did he give you any reason why he did not want the whole committee to know it?­

A. Yes, sir ; he did. 
Q. Please state what it was.-A. He said that if it came to the knowledge of the full 

committee the information would get out in some way and that these parties would be 
warned and would get away. · 

By Mr. BLACKBURN : 
Q. Was that on Friday that he said that ~-A. Yes, sir. 
Q. Didn't he think the publication of ibe facts as you had given them a very suffi­

cient warning ?-A. He did not know that I had published the facts at that time. This 
was pu blisbed on Friday afternoon. 

Q. Did not you tell him that you had published them '-A. No, sir; I did not tell him 
until Saturday, when I sent him a copy. 

Q. Now, you are exercising your discretion in withholding an answer from this commit­
tee, and it is 'perfectly fair for me to ask you, addressing 'myself to your discretion, do you 
think that your giving the committee the information that they now ask for would any more 
tend to g:ive warning to these parties who may be running away than your having pub­
lished it in the columns of a newspaper and had it copied allover thecountry,-A. Yes, sir; 
I do. 

Q. Be kind enough to state how you reached that conclusion '-A. Well, sir, in pub­
lishing these facts I published them in cities where I had reason to believe that those par­
ties would not see them. 

Q. Is your refusal to give this information to this committee predicated upon an idea in 
your mind that any member of the committee would give 1t out so as to affurd an opportunity 
to these parties to escape Y-A. No, sir; it is not. I can say that. 

By the CHAIRMAN: 
Q. You have said that your pubiication was made in a city where these witnesses would 

not be likely to see it; therefore you .must have known who the witnesses were.-A. No, 
sir ; I did not. · 

Q. Then how could you judge that they were not in New York, where the paper for 
which you correspond is published V-A. I was told that they were not in New York, no 
names, however, being mentioned. As I say, it is possible th'\t if I have a.n opportunity to­
night to consult this gentleman be may offer no objection to my stating his name to the 
committee. 

By Mr. BLACKBURN: 
Q. In order to facilitate the work of the committee, I will ask you this question: Did you 

have any interview with General Benjamin F. Butler on last Friday ?-A. I had, sir. 
Q. Was Mr. Danford present at that interview 1-A. That I cannot answer. I will say 

this, that I went to see General Benjamin F. Butler on last Friday under orders from one of 
my papers. 

Q. With reference to this subject ?-A.. No, sir; not at all. I got a telegram from my 
paper published in Boston requesting me to interview General Butler in reference to the 
Dana, nomination, which I did. 

Q. Had you any conversation with General Butler within forty-eight hours preceding 
that Friday's interview ?-A. I had, sir; I met him at the Attorney-General's office the day 
before. 

By the CHAIRMAN: 
Q. Did you see Mr. Danford when you went down a while ago ?-A. Yes, sir. 
Q. Did he object to your giving us the namo of the lawyer and the names of the wit­

nesses Y-A. He thonght I ought not, in his absence. 
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By Mr. BLACKBURN: 
Q. Did he give you any idea when he would be here f-A. He stated that he thought l1e 

would here to-morrow. He is sic.k in bed. 
Q. You say that Mr. Danford had this information on last Friday ?-A. Yes, sir. 
Q. The records show that he was in committee all day Saturday. Do I understand you 

to state that your refusal to answer these questions is in obedience to or in conformity with 
the counsel and advice given you by Mr. Danford, a member of this committee, to-day ?--A. 
No, sir; I did not say that. 

Q. Let us hear exactly what you do say on that subject.-A. I base my refusal on this 
ground, that this matter was communicated to me in a confidential manner; that all the facts 
known to me were communicated in my presence afterward to a member of this committee, 
and, as I am informed by Mr. Danford to-day, also to a second member of this committee, 
Mr. Bass-first to Mr. Danford, second to Mr. Bass; and that Mr. Danford thought I ought 
not to communicate the name of that lawyer unless when he, Mr. Danford, was present. 

Q. Is it in accordance with the advice given you by Mr. Danford that you are now de­
clining to answer these questions and give this information ?-A. No, sir. 

Q. Then he did not advise you not to give it ?-A. He thought I ought not to give it, but 
be did not advise me, and even if he bad advised me to give it, I should not. 

By Mr. RoBBINS : 
Q. Why, then, did you ask leave to go and consult Mr. Danford ?-A. I should not have told 

you the name at any rate; but I presumed that he would relieve me from any embarrassmen t 
by giving the name of the lawyer himself. 

By Mr. BLACKBURN: 
Q. Mr. Danford suggested that he did not think you ought to tell tbe committee the name 

of that lawyer; did you have any interview on Friday last with Mr. Shellabarger '1-A. No, 
sir; I did not. 

Q. Did you see him ?-A. Not to speak to him that I know of. I may state that I heard 
of this $30,000 matter over two or three weeks ago. 

Q. Did you ever hear of it from Mr. Shellabarger ?-A. No, sir. 

By the CHAIRMAN: 
Q. Did you have any communication on this subject with Judge Wilson ?-A. I don't 

know him. 
Q. Or with Colonel Grafton ?-A. No. 
Q. Or General Kiddoo ?-A. No, sir. 
After some consultation between the committee and the Sergeant-at-Arms, the witness, 

having refused to answer the questions put to him, was placed in the custody of the Sergeant­
at-Arms, who was directed to produce him before the committee to-morrow, March 21. 

WASHINGTON, March 21, J876. 
BENJAMIN F. BUTLER sworn and examined. 

By the CHAIRMAN : 
Question. In the Evening Post of New York there appeared, on Friday last, a telegraphic 

dispatch from Washington, of which the paper I have in my band contains a copy, in which 
it is stated that a prominent republican lawyer of this place, who has taken much interest 
in the matter known as the Belknap scandal, so far as it may relate to Mr. Pendleton, bas 
important information. I desire to ask whether you are the gentleman referred to in that 
article ?-A. I really cannot tell, sir. 

Q. May I ask whether you have any information with reference to what is known as the 
Pendleton scandal, and, if so, whether you have communicated that information to any one f­
A. I have no information. I have only hearsay, and the only time "hen I attempted to 
give it in any detail was to a member of your committee, in order that it might be used if it 
was of any use. 

Q. Who is the member of the committee ?--A. Mr. Danford. 
Q. Had you any conversation with reference to that matter with Mr. Scott Smith ?-A. 

I had not. He was present when I was conversing with Mr. Danford. I do not say at all 
the conversation, but at part. 

Q. It is alleged in this article that a Treasury draft for the sum of $30,000, made pay­
able at the National Park Bank of New York, was indorsed by Mr. Pendleton, and that it 
iJaSEed through the bands of two persons, who paid over this amount to Mrs. Bowers in per­
son in the city of New York. Have you any information regarding that statement, or did! 
you give that statement to Mr. Danford or to Mr. Smith ?-A. What is the amount of the­
draft, sir? 
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Q. The amount is said to be $30,000.-A. Perhaps if I should state exactly what 
occurred, it would be more satisfactory. 

Q. I will be obliged if you will state exactly what did occur.-A. I had a gentleman in­
vestigating some facts in relation to a lawsuit in which I was engaged as counsel, and 
after his investigation, he came to me in New York, and said to me that he had been told 
by one person that she knew, either by presence or from the relation of another person, that 
that third person was present when $30,000 of money, said to have come from Mr. Pendleton, 
was paid over. I said to him," Can you get at that person~" The answer was, "Yes." That 
was a week ago Saturday; I left for Washington Saturday night. I said, "I think you 
had better do so; probe it to the bottom. If such a. fact exists, it ought to be known, because 
it is a fact of interest to everybody." I said to him, "Cannot you do it now 1" He said, 
"No," and went away. He came back t.o me, and said that he had made an arrangement 
by which be was to meet this party informant and the party who was supposed to 
possess the information on Wednesday. I asked him why he fixed that day. He said he 
had business in Washington between then and Wednesday. He came to Washington. 
I saw him on Tuesday, and I said to him, "Well, are you going back to-morrow to make 
your meeting?" and he said, "Yes." "Well," said I, "if there is anything which 
would seem to require my presence, or to be of sufficient interest to require my presence, if you 
will telegraph me, I will, if I can, come over.'' On Thursday morning, I think, I am not sure, 
he telegraphed me in a cipher whieh I understood, ''The parties whom I was to meet left 
New York for New Orleans on Tuesday night, both my informant and the person of whom 
he informed me." Under those circumstances, not knowing that Mr. Bass was ill, and 
not having the intimate acquaintance of the other gentlemen of the committee except yourself, 
I took means to come into communication with Mr. Danford, and I told him the facts sub­
stantially as l have told them here, perhaps a little more in extenso, because I do not think 
it ever worth while to pu,t in a public statement mere hearsay which may compromise other 
people; and I said to him, "It is evident that somebody has been tampering with those 
parties to send them to New Orleans so suddenly. Now, if you can get a summons from 
your committee without having it put in all the newspapers whom you want to get-because 
that would entirely subvert all use of the summons; the parties, of course, will not only go 
to New Orleans, but further, if they find there is anybody after them-and will get the Ser­
geant-at-Arms to deputize a man that I will name who knows these parties, I think they 
can be got. " I refrained from telling him the names, for the very reason that I knew the 
moment the names were out, there would be twelve or fifteen gentlemen publishing them all over 
the United States, and that would defeat the ends of all inquiry. I do not know that I haYe 
anything else that I can aid you in. 

Q. This conversation with Mr. Danford was on Thursday last ?-A. I will not say whether 
it was on Thursday eveuing or on Friday evening. I think upon reflection it was Friday; I 
am quite sure it was. 

Q. Have you at any time since then communicated the names of these parties to him?­
A. I have not; I have not seen him. I advised him to get a subpcena in blank. 

Q. Would you have any objection to stating to myself as chairman of the committee or to 
other members of the committee the names of these parties ?-A. By no means, sir. I should 
not have made the communication to Mr. Danford a.t all if I bad not intended to give him 
the names under such circumstances that they would not be exploited to the country. 

Q. Have you any objection to stating the name of the gentleman who was your inform­
ant '-A. Mr. B. G. Jayne, formerly a revenue agent. He is a resident of Ithaca, but at 
present in the city of New York. 

Q. What is his address there ?-A. The Fifth Avenue Hotel, I think. A telegraphic sum­
mons will fetch him, I kuow. I will telegraph, if you desire it. 

Q. Had you stated these facts in a general way to Mr. Smith of the Post before you gave 
them to Mr. Danford ?-A. I think not, sir. I do not remember that I saw Mr. Smith at all. 

Q. My recollection of his testimony is that the facts were given to him in a general way 
and that then he came to Mr. Danford with you, when the interview took place to which you 
refer 1-A. I rather think I might have said, " I have snme facts," or something of that sort . 
. Ah, I remember now exactly what took place. I met Mr. Smith in the Attorney-Gen ral's 
Office, and I said to him, "My attention has been particularly called to the testimony of Mr. 
Wannall, the Treasury clerk, for this reason: The amount paid to the Kentucky Central 
Railroad was divided into three portions; sixty-eight thousand five hundred and some odd 
dollars went to the Northern Bank of Kentucky by that draft; another draft, of exactly 
$30,000, was taken by Mr. Pendleton; another draft, of$50,000, was taken by Mr. Pendleton, 
and I was cmious to see that testimony-or that testimony struck me curiously when I did 
see it, because I had beard something about $30,000, and I could not see why he should 
have desired to divide it, why he should not have taken it in a lump to divide it as he pleased 
if be had not some payment to make before he got home:" and thereupon Mr. Smith rather 
sought to interview n1e tbere after the manner of newspa.per reporters. However, I only said, 
"I have some means of knowing about this $30,000 draft.," and the next time I saw him I 
saw him with Mr. Danford. 

Q. Did you suppose that Mr. Smith was going to publish these facts in his paper?-A. 
No, sir. Well, that is a difficult question to answer. I never did tell anything to a newspaper 
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reporter that he did not publish. I should not have given it to him if I had supposed he would 
have given the statement iu such a way that anybody could trace it to the persons of whom 
I was speaking, because the publicity would prevent any possibility of getting at the testi­
mony. I do not mean to throw any imputation upon Mr. Smith. I never did tell anyt.hing 
to a newspaper reporter that he did not publish. There are men in that corps that I would 
trust with untold gold, but I would not trust them with a bit of news that I did not want 
published. 

The CHAIRMAN. I have no other questions to ask. 
The WITNESS. I trust that Mr. Smith will come to no harm. I suppose he attempted to 

keep what he supposed was my secret; I have no secret about it except for the purpose I have 
told you. 

Mr. RoBBINS. We want the names of the parties confidentially. 
The WITNESS. Certainly. 

By Mr. BASS: 
Q. The uames of the witnesses were not disclosed to Mr. Danford ?-A. No, sir; and for 

the reason which I have given, I said, "Get your subpama in blank ; for the moment you 
get a subpama with the name, it will go on record, and some enterprising gentleman will find 
out who it is and publish it." 

Q. And the names had not been disclosed to Mr. Smith, the reporter for the Post !-A. 
Not by me. 

Q. May I be allowed to ask if this is all that you know with reference to the payment of 
any money in connection with this affair by Mr. Pendleton to any other person or persons 7 
-A. I know nothing but what I have stated nothing but what the public knows except 
this, and this I only know from hearsay. It came to me accidentally, in the course of another 
investigation for private purposes. 

Q. In the testimony that you read, do you recollect that the evidence seemed to be before 
this committee that the $30,000 draft bad been drawn by the Treasury on New York 1-A. 
That seemed to me to be so. 

Q. It was so reported.-A. The fact, however, is not so. I have been engaged in a little 
investigation of this on my own account, and I have ascertained that it was uot deposited 
in the Park Bank. 

WASHIKGTON, D. C., Marclt 23, 1876. 
EZRA G. LEONARD sworn and examined. 

By Mr. DANFORD : 
Question. Do you reside in Cincinnati ~-Answer. I do, sir. 
Q. Were you in business at any time in Cincinnati with the late Mr. Bower ?-A. I was. 

Mr. Bower was my junior partner for many years in the hardware business. 
Q. Do you know what estate he left at the time of his death ?-A. I do, sir. 
Q. What did it amount toY-A. Do you mean the interest in the business outside of the 

life-insurance, or with the life-insurance' 
Q. Give them separately.-A. Fifteen thousanO. dollars was the amount of life-insurance, 

and the other about the same amount; perhaps $28,000 or $:30,000 the sum-total. There 
was some deduction of some notes that were deducted from the life-insurance. 

Q. In whose hands were those two sums of money ?-A. They were in the firm of E. G. 
Leonard & Co. The life-insurance was put into the firm after his death by his widow, her 
interest remaining in the firm. 

Q. When was that amount of money paid to the widow ?-A. It was paid during the year 
1870. 

Q. In how many different installments ~-A. Monthly. 
Q. Just state the manner of payment.-A. It was by notes payable about the 17th o.f 

each month, beginning with January and running through the entire year. [Produces 
notes.] It was during 1870-'71; each of the notes was for the sumof$1,027.22; they were 
payable monthly; there are thirteen notes here. 

Q. Are the notes all of the same character ~-A. They are, sir; they were all dated Jan­
uary 1, 18i0. 

Q. R.ead one of those notes.-A. "January 1, 1870. On September 17,1870, without 
J!race, I promise to pay to the order of A. S. Bower $1,027.22, with interest from date. E. 
G. Leonard." 

Q. Is that indorsed by any one,-A. By A. S. Bower. 
Q. To whom diJ you pay them 1-A. I pard the money to honorable George H. Pendle­

ton. 
Q. When 7-A. At the time of the maturity of these several notes 
Q. As they fell due ?-A. Yes, sir; there were two notes, that were extended at one time, 

but they were also paid. I have got a note embodying those two. They were all paid in 
full. 

Q. All paid by you or your firm ~-A. By me personally to Mr. Pendleton. 
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Q. Was Mr. Pendleton acting as the agent or attorney of Mrs. Bower in that transaction 1 
-A. Well, a friend and an attorney. He was a mutual friend, a friend of mine and also of 
Mrs. Bower. She was away from the city, at Washington. She made my bouse her home 
after l1er husband's death. I regarded her more as a sister than in any other light. 

Q. During that time you say there were two of the notes that were not paid on time ?-A. 
Yes, sir. • 

Q. Only two ?-A. Yes, sir; and there is one note there embodying the two. 
Q. The last note fell due at what time ~-A. The last seems to be September 17, 1871. 

That is the date. 
Q. In whose hands were those notes, so far as you know, from the time they were drawn 

until they were taken up by you ?-A. Mr. Pendleton's. 
Q. He was, as you say, the mutual fnend in the transactions ?-A. Yes, sir. 
Q. During the time that these payments were being made, do you know anything of the 

progress of the claim in the bands of Mr. Pendleton in favor of the Kentucky Central Rail­
road against the Government l-A. I do not, s!r. 

Q. Do you know of any connection that this Kentucky Central Railroad claim had with 
this business between you and Mrs. Bower ?-A. I do not, sir. 

Q. Did you never hear that the one had any connection with the other?-A. I did 
not, sir. 

Q. In any way whatever ~-A. Not in any regard. 
Q. So far as you understand the matter, they were independent transactions ?-A. En­

tirely. I know nothing of that claim at all. This was money that I owed the widow, aud 
it was paid. 

Q. Have you any knowledge or information as to where this sum of money went after it 
was paid to Mr. Pendleton ?-A. No, sir; I know I paid the money and got the notes. 

Q. You have no information as to what investment she made with any person ?-A. I 
have not, sir. 

Q. Mr. Pendleton was acting as the mutual friend in this business ?-A. Yes, sir. 
Q. Did you ever hear from him what investment was made ~-A. Not a word, sir. 
Q. Did you ever hear from her ?-A. I did not, sir. 
Q. That was all of her estate, so far as you know ~-A. Yes, sir. 
Q. If she had had anything more you would have known it, I presume ~-A. \Vell, no; 

not necessarily, sir. 
Q. You were a long time the business partner of her husbanil ?-A. I brought him up 

from boyhood; be wore roundabouts when I first took him into my service; he was not 
quite so old as has been reported. 

Q. Do you know Mr. Caleb P. Marsh ?-A. Very well, sir. 
Q. Did you never hear of him in connection with any of those transactions ~-A. I did 

not, sir. 
Q. Never at any time ?-.A. No, sir. 
Q. Neither from Mrs. Bower nor Mr. Pendleton ?-A. Nc, sir. To what transactions d9 

you allude? 
Q. In relation to this money.-A. 0, no, sir; except in a complimentary way. Mr. 

Marsh might have said that he was much pleased to see that things were coming out nicely 
for the widow. I have known him very well now for twenty-odd years. 

Q. How did he come to speak in that way-to take that interest ¥-A. Because he was an 
old friend of Mrs. Bower. . 

Q. Where did he have this talk with you ?-A. It was simply casual conversation at the 
Burnet House. 

Q. Was Mr. Marsh living in Cincinnati at that time~-A. He was. 
Q. When did he leave there for New York !-A. That I have forgotten; I am not posi­

tive whether he was then living in Cincinnati or not. He was at the Burnet House ; his 
wife, also; they made that their home for some time. 

By the CHAIRMAN: 

Q. As I un3erstand it, these twelve or thirteen notes were to pay off the sum that had 
been put into your firm from the life-insurance policy ?-A. Yes, sir. 

Q. Then you owed about thirteen thousand dollars more, in round numbP.rs '-A. Yes, sir. 
Q. Then as fast as these notes, mentioned in that receipt, were paid by the drawer, the 

proceeds were used to pay these other notes falling due on the life insurance debt f-A. 
Yes, sir. 

Q. But tltere was more than that ;there was a surplus; therefore, that surplus still went to 
Mrs. Bower, over and above what was sufficient to pay these notes, and then, aftN that, yo11 
paid her the balance in cash ~-A. That is correct. 

By Mr. DANFORD: 

Q. What bank did you do this business through 7-A. I think I did business altogether, 
at that time, through the German Savings Institution in Cincinnati. It might have been 
paid by check, and sometimes, perhaps, the money itself; I cannot recall it. Only I know 
the fact that I paid the notes. 
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Q. Yon paid by check ?-A. Or its equivalent. A great deal by check; and as I kept my 
account in those days with the German Savings Institution, I suppose it was on that that 
the checks were drawn. In fact, I kept two accounts, one with the First National Bank of 
Cincinnati, and with the German Savings Institution. It might have been on that bank; 
I cannot remember. 

Q. aU the payments made through banks woulc.l be through one or the other 7-A. Yes, 
sir. 

By the CHAIRMAN: 
Q. Through this entire transaction you looked upon Mr. Pendleton not only as the friend 

of Mrs. Bower, but as her attorney ?-A. Certainly, sir. 
Q. He acted as such ?-A. Yes, sir. 
Q. Had he any other transaction whatever with you with reference to her affairs, save this 

one to close out the interest of Mrs. Bower.1-A.. No, sir. -

By Mr. ROBBINS: 

Q. Did Mr. Marsh have anything at all to do with this transaction between you and Mrs. 
Bower or any other?-A. No, sir. 

WASIILSI;ToN, Ma1·clt 24, 1876. 
Mrs. C. P. MARSH sworn and examined. 

By Mr. DANFORD : 
Question. You are the wife of Mr. Caleb P. Marsh, of New York ~-Answer. Yes, sir. 
Q. How long have you lived in New York City ?-A. Most of the time since 1865. 
Q. Where did you reside prior to that time 7-A. In Cincinnati. 
Q. How long have you known Mrs. Belknap ?-A. I went to the Burnet House to live 

in 1860, and I think she was there a year or so after I went there. I am not sure; I cannot 
remember. 

Q. How long did you remain in the same house ·with her 1-A. We were boarding at the 
hotel for four years. I don't remember how long she was there, probably half the time. 

Q. After you left Cincinnati and went to New York to live, were you back to Cincinnati 
frequently f-A. That is my home. I always go home twice a year. 

Q. How long do you make your visits ?-A. Sometimes two weeks, sometimes four. 
Q. Did you meet Mrs. Belknap 7·-A. She has not always been there when I have been 

there. 
Q. When she was there did you meet her ?-A. Always. 
Q. You met her in New York ?-A. I did. 
Q. She vis!ted your home there ?-A. Yes, sir; she was my gnest very often. 
Q. Was she your guest about the year 1R71 Y-A. I think she was. 
Q. Was she at that time a widow ~-A. 0, yes; she had been a widow" for several years. 
Q. About what time in 1871 was she at your home in New York ~-A. I think we went 

to housekeeping on the 1st of June; I think she was there-! cannot remember exactly-! 
think in August-in July or August; that is my impression. 

Q. Were there any other parties from Cincinnati visiting you at the same time 1-A. Yes, 
sir ; my sister and her two children. 

Q. No others from Cincinnati ~-A. No, sir. 
Q. Do you know whether any other parties from Ciucinnati were visiting in New York 

at that time in 1871 ?-A. It is the season of the year that almost all the Uincinnatians are 
there; you could hardly tell who was not there. 

Q. Do you know whether Mr. Pendleton was in New York in 1871 at that time?-A. I 
don't remember. 
It· Q. Did you go to Europe in company with Mrs. Bower, the present Mrs. Belknap, at any 
time ~-A. I did. 

Q. What year was that ?-A. Three years ago last June. 
Q. That would be in 18i2. Was she in N~w York for sometime before she sailed for 

Europe ~-A. I don't think she was there ''some time;" she was there; we went West 
together and returned together. 

Q. How far west ?-A. To Cincinnati. 
Q. How long did you remain in Cincinnati ?-A. I don't remember; probably two weeks. 
Q. When you returned to New York did any one return with you from Cincinnati ?-A. 

Yes, sir; my niece. · 
Q. How long was Mrs. Bower in New York prior to your sailing for Europe, if you 

know ~-A. I don't remember at all; we sailed in June. I don't remember how long she 
was there. 

Q. Where was she stopping 1-A. At my house, sir. 
Q. Did Mr. Pendleton go with you on that trip ?-A. He did, sir. 
Q. Do you know how long he was in New York before you sailed on that trip ?-A. I do 

l!Ot. 
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Q. Did you see him before the time of sailing ?-A. I think once. 
Q. You knew he was on the list of passengers ~-A. I did. 
Q. Do you remember whether about that time, and just prior to your sailing for Europe, 

tber was any other friend of yours from Cincinnati in New York ?-A. I do not. 
Q. I will mention the present Mrs. General Hazen. Perhaps she was not at that time 

married.-A. I don't remember her being there. 
Q. When you went from New York to Cinci"nnati, who went with you besides Mrs. Bower,_ 

.A. The present Mrs. Henry Clews, (she was not then married,) Mrs. Bower, and myself. 
Q. Who made up the party that went to Europe in 187il ?-A. I uon't know that you can 

con~>ider it a party. Mrs. Bower and myself went abroad. Mr. Pendleton went as far as 
Paris with m:. 

Q. How long did you and Mrs. Bower remain together in Europe '-A. All the time we 
were abroad, excepting three weeks she was in Germany with Mr. and Mrs. Pendleton. 

Q. Where did you remain during that time ?-A. I was down at Hamburg. 
Q. Did she join you ?-A. She did. 
Q. At what point ?-A. At Hamburg. 
Q. Did you return to this country togetber ?-A. No, sir; she did not. She went with the 

intention of not returning. 
Q. You came without her ?-A. I did. 
Q. What time did you return ?-A. I sailed from Liverpool the 2d of November of the 

same year. 
Q. During the trip to Europe, or previous to that time, did you know or bear anything 

of the claim known as tbe Kentucky Central Railroad claim ?-A. No, sir; I rlid not. 
Q. Did you ever have any conversation with Mrs. Bower in relation tQ that claim, or 

any interest she had in it at that time?-A. When I was in Europe? 
Q. While you were in Europe.-A. No, sir. 
Q. Or prior to your sailing for Europe ?-A. No, sir. 
Q. Did you know aDything about her means or her estate ?-A. Some; yes. 
Q. Did you know whose hands her means, whatever they were, were in 7-A. Yes, sir; 

I knew that part was in Mr. Pendleton's bands, and she was having a law-suit with Ezra. 
Leonard, of Cmcinnati, for means that were in his possession at that time. 

Q. That you understood to be in suit at that time ?-A. Yes, sir. 
Q. Do you know where she bad any other means ?-A. No, sir. 
Q. Did you ever have any conversation with Mrs. Bower at any time in relation to any 

interest she bad in this Kentucky Central Railroad claim 7-A. I have had. 
Q. Where ?-A. At the Arlington Hotel. 
Q. At what time ?-A. Two or three weeks ago, when I was in Washington. 
Q. How did that conversation come about' State the entire matter.-A. I don't know 

ns I could state it, because it was very exciting, and certainly not pleasant. I simply asked 
her the question if she bad ever received any means, which she most emphatically denied; 
said !ihe never bad. I told her that I beard l'he got $70,000, and she 3aid, "The claim was for 
only $100,000, and bow could 1 get $70,000 ?" That is the entire amount of the conversa­
tion on this subject. 

Q. Repeat that again, just as you put the question to her.-A. I asked her if she bad re­
ceived $70,000 from the Kentucky Central-from the Bowler estate, I said. She said she 
never bad; it was utterly false; that the whole claim was for $100,000, and how could she 
receive $70,000 of it? That was the entire conversation. 

Q. There was nothing further said ~-A. No, sir; nothing. 
Q. That was a few weeks ago, at the Arlington Hotel. You never had any other conver­

sation with her in relation to this claim at any time f-A. Never. 
Q. How did you come to mention that matter to her at that time ~-A. I really could not 

tell you even that. I saw her under a great state of excitement and distress, and 1 felt very 
badly for her myself, and I could not tell how it originated at all. It led from one thing to 
another in the conversation. The beginning of it I do not think I could tell at all. 

Q. You were excited at the time, were you ?-A. I was; she was a friend of mine, and I 
felt very much distressed for her. 

Q. Can you state to the committee how you came to make the suggbstion V-A. I simply 
mentioned it to her as an idle rumor, among dozens of others, that I heard of. I never 
thought of the truth or falsehood of it at all, beeause I had always talked to her as I would 
io my own sister. 

Q How long had you known of the existence of this rnmod-A. Well, I beard of it 
some time since-over a year ago. 

Q. Had yon ever mentioned it to her before that time ~-A. I never had seen her to speak 
to her since I left her in Europe, four years ago. 

Q. You have never seen her since ?-A. No, sir; not to speak with her. 
Q. Dutil this occasion on which you mentioned this rumor to her~-A. Ye~, sir. 
Q. Have you seen her since that ?--A. No, sir. 
Q. How long did that interview last '?-A. She was in my room twice that afternoon; 

probably, altogether, she was there an hour. I do not know how lono- that interview lasted. 
Q. Did you report that interview to any person ?-A. I did. 

0 
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Q. Did you talk with General Kiddoo ?-A. I did. 
Q. You reported that interview as it took place ?-A. Just as I have said to you. 
Q. Do you know anything of Mr. Pendleton paying any money to Mrs. Bower ?-A. Ida 

not, sir. 
Q. In connection with the Kentucky Central Railroad claim ~-A. No, sir; or an~ther 

claim. 
Q. Or making her any presents in connection with that claim ?-A. No, sir; never. 

By Mr. RoBBINS: 
Q. In regard to the Fort Sill tradership and the agreement made between your husband 

and Mr. Evans, and the payment of money by your husband to the Secretary of War, do 
you know anything about how the original understanding was ?-A. The original under­
standing was among the ladies. 

Q. Do yon know anything about how the Secretary of Wa1 himself first knew it 7-A. I 
do not, sir. 

Q. Did you ever bear the Secretary of War himself say anything about it,-A, Never. 
Q. Well, to return to this other matter that you have been questioned about . When Mrs. 

Belknap said to you a few weeks ago that she did not receive $70,000, did you understand 
that she intended to deny receiving any at all, or that she just denied that specifi~ sum?­
A. I think she meant, I understood her, to deny that sh~ had ever received anything. I 
think she meant just exactly as she said, that she did not receive anything; that she meant 
to convey that impression to my mind; that was the impression conveyed. 

Q. She only spoke of the $70,000 because you had mentioned that sum ?-A. Yes, sir. 
Q. You understood her to make a square denial of getting any ?-A. I did. 
Q. That was the drift of what she said, and what she intended to convey ?-A. It was. 
Q. Did she say an.} thing to you throwing any light upon this transaction about the l!'ort 

. .Sill tradership ?-A. She never did. 

By the CHAIRMAN: 
Q. Wb~n you were here some three weeks ago I saw you but once, I believe ~-A. Yes, 

sir. 
Q. Be kind enough to tell the committee when that was, and where.-A. It was at the 

breakfast-table in the Arlington Hotel. I saw you about three or five minutes. My hus­
band met you and presented me to you. 

Q. Nothing connected with this matter transpired there at all, did there 7-A. No, sir. 
Q. It was not mentiOned ?-A. No, sir. 
After the examination of her husband (Mr. C. P. Marsh) as to his reasons for going to 

•Canada, Mrs. Marsh was recalled and asked : 
Q. Was any influence brought to bear to induce you to leave when you did '-A. I saw 

in the morning paper that my husband jumped off the train and came very near being 
killed, and I made up my mind tbat I would go to him, which I did next morning at 6 

-o'clock. 
Q. That was the only reason 7 There was no inducement held out to you by anybody to 

go away ?-A. No, sir; I did not need anything greater than his fall. 

WASHINGTON, April 5, 1876 . 
.JosEPH PERIAM sworn and examined. 

By the CHAIRMAN: 
Question. You are the book-keeper of the National Park Bank of New York '-Answer . 

.[ am the general book-keeper of the National Park Bank. 
Q. Is this paper which you present the aeeount of E. H. Pendleton, of Cincinnati, with 

·that bank from June 29, 1871, to April 10, 1872 ?-A. Yes, sir; and it shows the balance 
·remaining in the bank at the present time. 

[The account referred to was put in evidence and marked "A," and is appended.] 
Q. This paper which I show you is a letter from the Commercial Bank of Cincinnati, of 

'Which E. H. Pendleton is tbe president, dated June 16, 1871, is it not 7-A. That is from th.e 
.eashier of that bank, H. Colville, in regard to Mr. Pendleton's opening an account with our 
·bank. 

Q. Please read the portion of that letter which I indicate.-A. [Reading ] "Our president, 
Mr. E. H. Pendleton, is handling considerable amounts of individual money, and is anxious 
to open a New York account individually with you, if you can afford to allow him the samo 
interest offered to him by some New York banks, namely, 4 per cent. on his daily bal­
ances. Please advise him if you can keep his account, and on what terms. Very respect­
fully, H. Colville, cashier.'' 

Q. What reply was made to that 7-A. The cashier wrote, saying that he would allow 
him 4 per cent., and on the 27th of June, Mr. E. H. Pendleton remitted us a check for 
$27,6i7.38. I have here the letter transmittin~ that c;hec~, 
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By Mr. DANFORD : 

Q. Have you any means of yourself, or is there any means in the bank, of telling to 
whom these drafts for $10,000 each, making $20,000, and one for $15,000, in October, 1!:!71, 
were made payable, or to whom they were paid ¥-A. None whatever. 

Q. Where will we be able to find the vouchers '-A. An account was rendered November 
1, 1871, to Mr. E. R. Pendleton, and the drafts returned to him. 

Q. Then they will be found with him f-A. He reteived the drafts with the account. 
Q. Passing from those, have you any mPans of tflling to whose order any of the money 

that bas · been paid out on that accouvt has been paid out ?-A. None, with the exception of 
one draft of $3,000, which I have with rue. All the other drafts have beeu returned to Mr. 
Pendleton. 

Q. What is the date of that draft that you have with you ?-A. April 8, 1873. That is 
the last draft drawn. 

Q. All th~ others have been returned to E. H. Pendleton, president of that Cincinnati 
bank ?-A. Yes, sir; but he kept the account with us indiviJually, and not as president. 

EXHIBIT A. 

DR. E. H. Pendleton, Cincinnati, 0 ., in account with the National Park Bank, N. Y., CR. 

rPleabe examine and report on this account as soon as convenient.] 

1871. 1871. 
Oct. 20 No. 1 ........... $10, 000 00 

No. 2 ........... 10,000 00 $20,000 00 
June 29 Check National Park Bank. 
July 10 Check National Park Bank . 
Aug. 22 Check National Park Rank . 28 X ..................... c 15, ooo 00 

Balance.................... 57, 874 04 

Dec. 2 No.4 ..•..............•..... 
7 X ....................... .. 

16 X ........................ . 
22 X ........................ . 

Balance .................. .. 

1872. 
Jan, 9 No.5 ..................... .. 
Feb, 15 >< ..•.......••.............. 

15 Pro. feeg on G. S. and P. Co. 
28 X ....................... c 

Balance .................. .. 

April 9 X ........................ c 
May 3 No.9 ..................... c 

Balance ................... . 

92,874 04 

9, 825 00 
5, 126 69 
9, 825 00 

10,000 00 
24,254 26 

59,030 95 

10, 000 00 
7, 500 00 

1 38 
15, 000 00 
11,878 31 

34,377 69 

No>. 1 Balance ................... . 
!0 Interest .................. .. 

Dec. 5 Short credit of interest in 
November ............. .. 

21 Intere~:t ................... . 

1872. 
Jan. 2 Balance .................. .. 

22 Interest .................. .. 
26 Check National Park Bank 

Feb. 15 Gaylord S. and P. Co., due 
14 ..................... .. 

11, 8110 00 'March 1 Balance ................... . 
17,500 00 April12 Check National Park Bank. 
47,578 31 15 Check National Park Bank. 

1fi Check National Park Bank. 
27 Check National Park Bauk. 

76,878 31 

$27,677 38 
25,000 00 
40, 1!)6 66 

92,874 04 
==-== 

57, 874 04~ 
697 13 

268 75 
191 03 

59,030 95 

24,254 26 . 
125 43 

10,000 00 

10,000 00 

34,377 69 

11,878 31 
15,000 00 
20,000 00 
15, oco 00 
15, uoo 00 ' 

76,878 31 
== lept. 24 x ..................... 9-21 30,000 00 

500 00 
15,000 00 

3, 288 91 

June 1 
July 22 

1873. 

Balance.................... 47,578 31 
Nov. 4 X ........................ .. Interest.................... 608 10 • 
Dec. 6 x ........................ .. 

Balance ................... . Jan. 20 Interes~ ................... . 602 50 

48, 788 91 48,788 91 

April 10 x ........................ c 3,000 00 Feb. 7 Balance ................... . 3, 288 91 
Balance.................... 288 91 

3, 288 91 3, ~88 91 

May Balance .................. .. 288 91 

The above is a correct statement of the account of E. II. Pendleton, Cincinnati, Ohio, as shown bv the books· 
ef this bank. 

.J. J. BURR. 
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WASHINGTON, April13, 1876. 

fPJoHN vV. STEVENSON, Senator from Kentucky, again appeared before the committee and 
made the following statement: 

From what I have seen in the paper~;, I think that the character of the organization of the 
Kentucky Central Railroad has been misunderstood. Mr. George H. Pendleton was only 
the administrator of the estate of Mr. Bowler in Ohio. Mr. Baldwin was the sole adminis­
trator of the estate in Kentucky, and the only person who administered upon the entire in­
terest of the Bowler estate in the Kentucky Central Railroad. From January, 1863, when 
I camE\ in, untiL May, 1875, the organization was composed of seven persons; five helJ entire 
separate interests, and the two Messrs. Gedge held a joint interest. The organization was 
governed by a board of control, each member of which board had to be an owner of stock ia 
the road. The board of control was a perpetual organization, not ele :·ted annually nor 
changed unless some one died. It consisted of six members. The death of a member did 
not vacate his interest, it did not dissolve the corporation, nor did it inure to a partition of the 
estate, but it continued as a perpetual partnership. 

'l'he CHAIRMAN. Was the Kentueky Central Railroad a corporation in any technical 
sense f 

Mr. STEVENSON. No, sir. 
The CHAIRMAN. Its organization waA a mere partnership ? . 
Mr. STEVENSON. Yes; it was a pure partnership under articles of association which pro· 

vided for a board of control and for a president and vice-president, a general council, a treas· 
urer, a secretary, and a general managE-r. And those offices were all filled by members of 
this organization. The first vacancy was created by the death of Mr. Bowler, on the 4th of 
July, 1864, when Mr. Eliot Pendleton came in, Mr. George Pendleton not being in the or­
ganization at all at that time. Mr. Pendleton was elected by the board, not by stock. No 
man could elect himself, no stockholder could elect himself; each man had but one vote ; if a 
man had $1,000,000 of stock he had but one vote. When Mr. Bowler died Mr. Eliot 
Pendleton was elected, he owning in his own right some stock. 

The CHAIRMAN. I fear you are again mystifying the public by speaking of it as stock. It 
was not stod{; 1t was S<' much interest. 

Mr. STEVENSON. No; it was not EtJck; it represented what was called stock, but it was 
jnst an interest in the road. 'l'here never was such a thing as voting·stock in the organiza­
tion. 

The CHAIRMAN. It was a partnership with separate interests and diverse interests. Y(}ll 

were not equal partners Y 
Mr. STEVENSON. No, E:ir; not at all. Mr. Eliot Pendleton held a comparatively small ia 

terest, which he afterward sold, and went out. 
The CHAIRMAN. Then, as I understand it, Mr. George Pendleton, when he came in after 

1869, did not come in representing Mr. Bowler's interest at all. 
Mr. STEVENSON. Not at all. He owned a small interest in the road by purchase, and be 

came in because he held that interest. He never managed the Bowler interest any more than 
he did mine. The Bowler in·erest was managed by the administrator of the estate in Ken­
tucky, Mr. Baldwin, who had the sole and exclusive management of it. 

The CHAIRMAN. Mr. George Pendleton, then, held no relation whatever to the interest of 
the Bowler estate in the road, because he did not represent as administrator that portion of 
the Bowler estate which was iu Kentucky? 

Mr. STEVEN~ON. No relation whatever. Irl 1869 Mr. Keith died somewhat suddenly, and 
Mr. George Pendleton came in. Mr. Keith had been president from the beginning until his 
death, aud when he died Mr Pendleton came in and was elected president in his place. I 
repeat, there is no connection whatever between Mr. Pendleton and the Bowler interest, nor 
could any man have elected himself; there was no such thing as a vote by stock, nor was 
there any stock whatever. In every aspect, each member of the board of control had one 
vote, and only one. 

The CHATRMAN. It was provided that death should not create a breach of partnership, and 
you were not hound to fill a vacancy caused by death 1 

Mr. STEVENSON. No; except Lhat we were to keep the number up to five. We had six, 
and after Mr. Bowler's death we did not fill the vacancy for a while, but then Mr. Eliot 
Pendleton was elected, and we had six again. Then Mr. Keith died, and that not only cre­
ated a vacancy in the board, but also a vacancy in the presidency, which was filled by the 
election of George H. Pendleton, who was an owner in his own right of a certain interest in 
the road. 

The CHAIRMAN. Do you recollect what amount of interest he did hold ? 
Mr. STEVENSON. I do not. 
TJ.e CHAIRMAN. Wh.s it $5,000 1 
Mr. STEVENSON. I don't recollect; it was probably more than $5,000, though it may not 

have been. He has been increasing his interest. Any one of us could sell out little or much 
of his interest. The Gedges have sold out a certain amount from time to time. I think 
Mr. Pendleton bought out the interest of a man named Stowers for $5,000. 
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The CHAIRMAN. Then, if he held an interest of $5,000 he held five two hundred and six­
ty-fifths~ 

Mr. STEVENSON. Yes. 
The CHAIRMAN. The interests in the road ran as by thousands. You held in your own 

right 25,000 two hundred and sixty-fifths 7 
Mr. STEVENSON. Exactly so. You must understand that the company was under a mort­

gage-debt of $1,737,000. When $100,000 of that debt was paid off, then there was $100,000 
interest to be divided in the proportions of the regular subscription, which gave each one 
an aliquot pt\rt of this debt so paid off and increased his interest to that extent. 

The CHAIRMAN. Please explain how it happened that that road ceased to be a corporation 
and became a mere partnership. 

Mr. STEVENSON. The company was originally incorporated to construct a road from Cov­
ington to Lexington. There was also a road to be constructed from Maysville to Lexington. 
Paris, the county-seat of Bourbon County, is the point of conjunction between the road 
from Maysville to Lexington and the road from Covington to Lexington. The Maysville 
company was incorporated and stock taken to construct that road from Maysville to Lex­
ington, and a similar company was organized to construct the road from Covington to Lex­
ington. Both companies were organized and went into active operation ; the road from 
Covington to Lexington began work at Covington; the road from Maysville to Lexington 
began at Paris, so as to build the piece of road from Paris to Lexington while the other 
company was building its road from Covington to Paris. With great difficulty, and through 
great embarrassments, this Covington road struggled along by stock, and county subscrip­
tions, and city subscriptions, and the sale of bonds, until it got to Cynthiana. The legisla­
ture authorized them to make seYeral issues of bonds, and to mortgage the road, and they 
made three mortgages on it, the first for $400,000, the second $1,000,000, and the third for 
$600,000. In addition to that, the company was authorized to issue income-bonds which 
were not a lien upon the road. All the bonds of the mortgages of these three issues, with 
coupons attached, were recorded and were a relative lien upon the road according to their 
priority. For several years the interest was paid. The bonds became depreciated, and, 
finally, on the non-payment of the second and third mortgages, under the conditions of for­
feiture, proceedings were commenced. Mr. James Winslow was the trustee in the second 
and third mortgages, and two other gentlemen, Mr. Fearing and somebody else in New York, 
were the trustees of the first. The company were not in default on the first, but they were 
on the third and the second, and proceedings were commenced in the Fayette circuit court 
for the foreclosure, and the holders of the first mortgage, which was not in default, were made 
parties to this decree of foreclosure, and after very elaborate argument, in which some of the 
most eminent counsel in the United States participated, in August, 1869, a decree was en­
tered directing the sale of the road, and Mr. William A. Dudley, a lawyer of eminence, and 
himself a very distinguished railroad man, now dead, was the special master selected by 
Judge Goodloe to make the sale clear of all liens, the money to be appropriated even for 
the incomes, if there was any left. There were a great many interesting questions involved. 
The Maysville company also had broken down, and the road had been bought by a New 
York company. Then this Covington road never was finished to Lexington, but the com­
pany leased that part of the road from Paris to Lexington which had been completed by the 
Maysville and Lexington Road. When this sale took place there were a good many bidders. 
I was present at the sale myself. There were a great many people there from New York, 
Mr. Lanier and several prominent bankers, and there was quite an active bidding. The road 
had gone up, I think, to $2,000,000 before any bid at all was made by any person repre­
senting Mr. Bowler. I am quite sure he did not desire to buy the road, but he had about 
$2,500,000 worth of bonds of the road, chiefly seconds, thirds, and incomes, and he tried in 
various ways to get gentlemen from New York to buy the road, and he tried in various ways 
to make a combination, but finding that they would make none, and that other combinations 
had been made, be determined to buy, and the road was struck off to Mr. William H. 
Gedge, at $2,125,000. He was required to pay immediately $100,000 in money, to 
g1ve personal security for the payment of the past-due coupons, amountmg to $150,000 
or $200,000, at six, twelve, and eighteen months, and then to pay a very large amount 
for the fulfillment of the covenant of sale, which was to pay the interest as it matured 
and to put by from $30,000 to $60,000 for repairs, besides a sinking-fund to meet 
the bonds when they become due. Mr. Gedge announced after the road had been 
struck off that he had bought it for l\Ir. Bowler, and Mr. Bowler paid the $100,000 
and gave the required security. He fulfilled all the terms of the sale, and a special court 
was called to set aside the sale, which was held, I think, in November. Public notice was 
given that the special court would hear the report of the sale and receive exceptions to it. 
The court was held in November and exceptions were made. After hearing very elaborate 
argument, Judge Goodloe overruled all the exceptions, and the sale to Mr. Bowler was rati­
fieu, and he was put in possession and became the owner of the road. Then he tried, through 
the Cincinnati papers, to let the old company take the road off his hands, and they had a 
great deal of chiffy-chaffiing about it through the public prints, but it ended in nothing, and he 
continued to run the road. He had several gentlemen connected with him, but there was no 
corporation or company regularly formed. Finally that manner of running the road was 
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abandoned, and, on the 1st of January, 1863, this organization was made. I drew up the 
articles of copartnership, which were based upon the general outlines of the .Adams Express 
Company organization, the original articles of which I had-prepared. It took me several 
weeks to draw these articles, and when they were completed they were submitted and ap­
proved. Mr. Bowler stated the terms on which he would sell the road, and said he should 
be very glad to sell it all. I had been his counsel for some time, and he knew me very well. 
Mr. Keith was a Massachusetts man, of very high character, who had lived in Louisville for a 
great many years, one of the clearest-headed and noblest men I ever knew. We were asso­
ciated with Mr. Bowler, and also Mr. Ernst, the president of the Northern Bank. Mr. Bowler 
himself did not live in Kentucky, and he deshed to sell an interest in the road to gentlemen 
living in that State. For a long time during the war the road was in the hands of the con­
federates, and was the subject of casualty continually, as were also the Baltimore and Ohio 
and the Nashvilie roads; and at that time the road was reg·arded as of very little value. 
These transactions occurred in 1863, and the road continued along until 1875, under these 
articles which I have described, each man having a certain interest, and there being no stock 
and no voting by stock, and the board of control being perpetual. 

The CHAIRMAN. In fact, then, Mr. Bowler's estate was never represented in the board of 
control after his death 1 

Mr. STEVENSON. Never. Mr. George Pendleton never represented it; he represented his 
own. Neither did Mr. George Bowler ever represent it. The interest in that road under the 
law of Kentucky is perl'lonal estate. The widow, with her child' en, gets absolutely one· third, 
and one-third of that entire interest belonged to Mrs. Bowlp.r per se. Neither Mr. George H. 
Pendleton nor Mr. George Bowler represented it, nor could mther one of them have drawn 
or controlled or received a cent on that Kentucky estate. because Mr. Baldwin had given a 
large bond in the Kentucky courts, and was the person who exclusively controlled the ad­
ministration of the Bowler estate interest in the Kentucky Central Railroad, and of all the 
personal estate in Kentucky. 

W ASJII!\GTON, April 18, l f"7o. 
ELIOT H. PENDLETON sworn and examined. 

By Mr. DANFORD: 
Question. You are the president of the Commercial Bank in Cincinnati ?-Answer. I atn. 
Q. Were you m 1871 ?-A. I was. 
Q. Do you remember the circumstance of your opening an account, either an individual 

account or for your bank, with the Park Bank of .New York about June, Hl71 ~-A. I openQd 
an individual account there. 

Q. Do you remember about the date ~-A.. I think it was in June. 
Q. I have a statement here from that bank, which makes it about the ~~9th of June, J87J. 

-A. Some time about that date. 
Q. Do yon remember about the amount of your deposits there during that month 1-A.. 

My recollection is that I remitted two check there, one of $~7,000 and something, and 
another of $~5,000-something over $50,000 altogether; I don't recollect definitely. 

Q. I will read the statement that the bank has furuished us, and see if you recognize it 
as correct. They state your deposits to be-

June 29, 1 '1:371 . • . • . . . . • • . . . . . . . . . . . . • . . • . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . • $~7, 661 
July 10, 11:!71 ......•....•...••..........••....•......•.........•........... ~5,000 
August 22, 1871...... . . . • . . . . . . . . . . . . . . . . . . . • . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 40, 000 

A. I think that is correct. That is my recollection. 
Q. Now, on the other side of the account there seem to be two checks, or drafts, perhaps, 

for $10,000 each, numbered 1 and 2, on the 20th of October of the same year, followed by 
one of $15,000 on the ~8th of October of the same year, aggregating $35,000. Then there 
seems to have been made a statement showing a balance at the end of October of $57,87 4. 
Have you the means of stating to the committee to whom these sums of money were paid ? 
-A. Yes, sir; I can state to the committee. 

Q. Please do so.-.A.. [Producing a package of checks.] I have with me the checks 
drawn upon that account. Check number J, $10,000, drawn October 17, 1871, is payable 
to the order of George H. Pendleton; it is indorsed by George H. Pendleton and made pay­
able to the Commercial Bank of Cincinnati. The next check was for $10,000, issueJ to the 
cashier of the Commercial Bank of Cincinnati, Mr. Colville. The check was for myself, 
and went to my individual credit, as the check of Mr. George H. Pendleton did. The 
$15,000 check was drawn to the order of H. Colville, cashier of tile Commercial Bank. They 
are my own checks upon my private account. 

Q. The first one, number 1, is indorsed by George H. Pendleton.-A.. Yes, sir; to the 
bank; and went to his private account. The next one, Number 4, is to H. Colville, cashier, 
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$9,o~5; it is indorsed, "Pay the National Park Bank, H. Colville, cashier." The next 
one is $5, 126.69, December 4, payable to James Sherlock, and indorsed by him to tha Com­
mercial Bank of Cincinnati. Number € is $9,R25, dated December 13. 

Q. Number 3 and number 5 are for the same amounts precisely.-.A.. Yes, sir; that was 
for the purchase of a commercial bill. This check for $9,825 was made payable to Charles 
B. Foote, secretary, and is indorsed by him. There is another, of $10,000, payable to H. 
Colville, cashier. Those, I believe, comprise all of the transactions of 1871. 

Q. You have not the transactions of any later date ?-.A.. No, sir. I believe that is all that 
the subpoona requested me to bring. I have also the Park Bank accounts, sent as they re­
turned these checks to me. [Produces it.] 

Q. Do you remember about what time your brother returned from Europe in the fall of 
1871 ?-A. I do not. 

Q. He returned prior to October, I presume "?-A. He must have been here to have in­
dorsed that check. My ;mpression is tlJat it was in September. 

Q. Do you remember whether there was any other sum of money drawn out of the Park 
Bank by the check of your brother, Mr. George H. Pendleton ?-A. Not that I know of, sir. 

Q. Tllrough you, or through your bank ?-A. No, sir; I don't know of any check that 
I have given him except this; that is the only check that I recollect to have given him upon 
that bank, and that went to his individual credit, to pay an overdraft, and was checked out 
in the usual way. I am very well satisfied that that is the only check on that bank in 
which be appears. 

Q. That is the first check drawn on the 17th of October and charged here the 20th ?-A. 
Yes, sir. I took a similar amount at the same time for my own private purposes. There 
are two, one payable to me anJ the other to my brother at the same time. 

By the CHAmMAN : 
Q. You say that on October 17, 1871, there is one check here to George H. Pendleton, for 

$10,000, and one to yourself for $10,000. What was the reason of your drawing the same 
amount as was drawn for George H. Pendleton on that day ?-A. We had funds together, 
which I handled for our joint interest, and we drew out $10,000 apiece at that time. 

Q. To keep the account even ?-A. Yes, sir; for that purpose; each of us wanting 
money and drawing .iust an even amount. 

Q. Yon say that Mr. Pendleton's was drawn for the p:upose of closing up overdrafts on 
your bank 7-A. There was an overdraft. 

Q. That bad occurred while he was in Europe ?-A. I think very likely, partly. It was 
by small checks, not by any one large check. My recollection is that it was by an accumu­
lation of checks. 

Q. Had you, during his stay abroad that year, attended to his bank-account ?-A. Yes, 
sir. We always paid his drafts. 

Q. Were they drawn on your bank or on some house, and did you settle with that house 
for them ?-A. They were drawn usually on some house in New York, which sent them out 
and we paid them and charged them up to his account, and when he came he settled for 
them. 

Q. I think that he trstified that in .June, 1871, be deposited oue of these drafts amounting 
to SGO,OOU, in your bank, to his credit ?-A. Yes, sir. 

(~. You say that you and your brother had a fund together upon which you, on this 17th 
of October, checked equally $10,000 apiece; now, was his portion, of whatever that fund 
was, made up out of money which he deposited with you in June before 1-A. Yes, sir; part 
of his interest was that money that he deposited. 

Q. Was there at any time any check drawn by George H. Pendleton on your bank, or 
through you on any other bank, which, to your knowledge, or in any way in your opinion, 
was drawn for the purpose of paying anybody whatever for services rendered in securing 
the settlement of the Kfmtucky Central Railroad cla.~m ?-A. No, sir; I have no knowledge 
of any check for any one or any money being used in th!J.t way at all, and never heard it 
hinted at uutil this investigation. 

Q. There was nothing ever done in your bank, or through you, that raised any such pre­
sumption in your mind ?-A. It never was raised in my mind or in anybody's in the bank, 
so far as I know, that any money was used in any way to obtain the claim. I am glad you 
have asked me just such questions. I am here to answer every q c.estion in this case that 
you desire to ask-anything that is in my power-on this subject. 

Q. After the payment of these checks during 1871 there was still a balance on the 1st of 
January, 1872, of some $24,254 remaining in that Park Bank; did that balance belong to 
you or to you in common with your brother ?-A. Jointly. 

Q. You had equal interests in it ?-A. Yes, sir. 
Q. By drafts and checks, down to this time, that has been reduced to $289.91, which seems 

to Le the balance in that bank rem 'l ining of your original deposit, with the accretions of in­
terest thereon !-A. Yes, sir; that agrees with my books. 

Q. Were all these drafts drawn subsequently to December, 1871, drawn by you 1-A. 
Yes, sir; every check on that account was drawn by me. Nobody had a right to check on 
it but myself. 

H. Mis. 184-22 
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Q. Was there ever drawn by you any check which, in your opinion, could have been used 
in any way for the purpose of paying anybody in connection with the Central Railroad case t 
-A. There never was. 

Q. Have you it in your po\rer to state to the committee, with any degree of accuracy, 
what was done with the balance of this fund remaining in the bank after December, 1871 f­
A. That account was opened for the purpose of convenience in buying commercial paper 
and making investments, and, from time to time, I have made investments which I wanted 
to keep; so, gradually, the account went down to where it did, as we had finally invested 
or paid the money out in that way. It was a mere business account. 

Q. Then this was a business account and used for the purpose of buying commercial paper 
and making other investments for yourself, jointly with your brother '?-A. That is just what 
it was for. 

By Mr. DANFORD: 
Q. You were your brother's banker, I presume 1-A. Yes, sir. 
Q. Do you know why it was that he collected that $30,000 draft through the First Na­

tional Bank of Cincinnati rather than through your bank ?-A. I do not know, sir. 
Q. You never knew of any reason why he did that ?-A. No, sir. 
Q. Do you know of any other large transaction that he did about that time, through any 

other bank than your own ?-A. I do not, sir. 
Q. Do you know of any other large mon£:y transaction that your brother bas done within 

the last five years through auy other bank in Cincinnati than your own, except this one 1-
A. I don't know of any. lie mig·ht have uone Lhem, Lut I do not know of any. 

Q. You attended mainly to his money, did you not 1-A. Yes, sir. 
Q. I think be stated that be placeu that $50,000 in your bank, or with you perhaps. -A. 

Yes; he placed it with me individually. 
Q. With you rather than with the bank ?-A. With me. 
Q. And this account was opened not with your bank, but with you '1-A. Yes, sir; with 

me. 
Q. I understood you to say to the chairman that you and your brother were equally in­

terested in this deposit ~-A. Yes; I put money with his and operated it together. It was 
a joint account of money; sometimes one might have had more in, and sometimes another. 

Q. You don't mean it to be understood that you bad an equal amount 1-A. Not at all 
times. I know that at times he bad more than I had ; at other times I bad more than he 
had ; but it was a joint account running in that way, with a debit and credit to each other. 

Q. He was in Europe part of 1871 9-A. Yes, sir. 
Q. And part of the years through which this account runs 9-A. Yes, sir. 
Q. And you managed his money during his absence '-A. Yes, sir. 
Q. But you know of no reason why be should have made the deposit of this $30,000 draft 

in the First National Bank of Cincinnati, rather than in your bank? You don't know what 
use be made of that '?-A. I do not, sir. 

By the CHAIRMAN : 
Q. In addition to this fund which he deposited with you individually, had your brother a 

personal account in .'r our bank ?-A. Yes, sir; one of these checks went to his personal ac­
count. 

Q. The $30,000 draft iu June, 1871, was ueposited in the First National Bank, and by 
it collected through tbe Third National Bank of New York, I believe. Do you know 
whether your brother was in the habit of keeping an account in that First National Bank 
as well as in your own '?-A. I think he was not. 

Q. Have you any recollection that there passed through your bank, in a business way, 
any cl1eek or draft of yonr brother, George H. Pendleton, drawn upon this fund which he 
deposited irr the First National Bank ?-A. I don't recollect any such check. 

Q. Do you remember when he went to Europe that year, the manner in which he ob­
tained the funds which were necessary for him for the trip-did he get them from you ?-A. 
I think not; I don't recollect positively, but I think not. I don't think be took any amount 
of money, or any letter of eredit from me. 

Q. Have you any idea of the amount of money which you paid for him during that year 
while be was in Europe ?-A. I have not; my impression is, not more than the usual 
amount that he has been in the habit of d1awing for his wife and family. I could not tell 
now whether it was even that much. 

Q. Who is the president of the First National Bank of Cincinnati ?-A. L. B. Harrison. 
He was prPsident at t·har time. 

Q. Who was the cashier ?-A. Theodore Stanwood was the cashier. 
Q . The $:3o,UOO draft was collected through the First National Bank, and the question 

was asked your brother, "If there was another draft of $:30,000 collected throngh the First 
National Bank of Cincinnati, to whom did the money go '( '' He answered, '' To me. It 
was colleeted in 1uoney." "Q. \Vhat disposition did you make of that money when it was 
collectell ; have you any rpcollection '1-A. Yes, sir; 1 have a general recollection of it. I 
do not know that I could give you the exact sense, but I have a very distinct recollection in 
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a general way of what I did with it. Would you like to know~ Q. You may state it if 
you please. -A. Certainly. In the first place, I paid some drafts that were in the Com­
mercial Bank, which I had received from my family who were traveling in Europe." That 
was in the latter end of June, 1871. He states that he paid &orne drafts in your bank out 
of that money. Have you any recollection of that having been ilone ~-A. I have not. It 
may have been done, though. 

Q. W ou1d your books show that ?-A. That is doubtful; they might show it or they 
might not. I coulrl not answer now whether that would be the case or not. 

Q. Then he says, ''I paid up little debts that I had of various amounts. I put in my 
pocket as much as I thought was necessary to make a trip to Europe, which I left to do on 
the very day the settlement was made, and the balance, whatever it was, was deposited in 
the Commercial Bank." Have you any knowledge of that at present ?-A. No, I have not. 

Q. It may have been done without your knowledge ?-·A. Of course, it may have been 
done. I would not know every deposit be would make to his individual account. 

Q. If there was a deposit made about that time it would appear in his priv!Lte account 
with your bank 1-A. Yes, sir. 

Q. And he might have paid drafts that were drawn by his family in Europe without your 
having knowledge or recollection of it at this time f-A 0, yes; it would not follow that I 
would know anything about it, The cashier would pay it without my knowing anything 
about it. 

The WITNESS. Mr. Danford asked me a question that I might not have quite appre­
hended; that is, with reference to any other drafts that my brother might have got upon the 
Park Bank from our bank. If that was the general question, I would answer that he might 

have got a good many without knowing anything about it. But this account he could not 
draw upon without my knowledge, and I want it distinctly understood that my reply re­
ferred to this account, which I alone could draw upon. 

Mr. DANFOHD. I referred to this account. 
Q. You said, I believe, that your brother had an account in your bank that he checked 

upou, and made other drafts upon if he desired ?-A. Yes, sir. 
Q. But that was a matter entirely outside of this account¥-A. Yes, sir; entirely so. 

There is one point upon which I desire to make a statement, and that is that my brother is not 
and never has been guardian of the Bowler heirs. 

By the CHAIRMAN: 
Q. And he is not the administrator of the Bowler estate in Kentucky, is he ?-A. No, sir; 

E. C. Baldwin is administrator in Kentucky. 
Q. And your sister, Mrs. Bowler, is guardian of the children, of their persons and estates, 

and, as I understood it, she is the co-executrix of the Bowler estate with him in the State of 
Ohio V-A. No, sir; she is not. 

Q. Then he is an administrator in the State of Ohio ?-A. Yes, sir; in connection with 
myself. · . 

Q. When your brother, Mr. Pendleton, settled this claim of the Kentucky Central Rail­
road against the Government, and when he paid over the amounts stated by him, did the 
estate of Mr. Bowler receive it V-A. Yes, sir; they received their proportion of it. 

Q. Were you, as one of the administrators of that estate, satisfied with that settlement at 
the time ~-A. I was. 

Q. Are you now ?-A. Perfectly. 
Q. Were those whom you represented satisfied with it then V--A. Entirely satisfiell. 
Q. Are they to· day ?-A. They are to-day. They do not think they can repay him in 

:.1.ny way for what he bas done for them. One of the heirs, Mr. George Bowler, is over 
thirty years of age. · 

Q. Have you ever heard any persons owning an interest in the Kentucky Central Railroad 
complain of this settlement made by Mr. Pendleton, or of the compensation received there-
for by him ?-A. I never have. · 

Q. Have you ever conversed with any of them about it ?-A. I have, and I think they are 
satisfied. 

Q. You never have heard of their making complaint ?-A. Not at all. 
Q. Was this claim ever a matter of consultation between you and your brother, as ad­

ministrators ?-A. No, sir. I was for four years in Europe, and only returned in December, 
18iU. From 1866 to December, H:liO, I was in Europe, and on coming back I was elected 
president of the bank immediately, and my duties were there aud not in the railroad, and I 
did not give it much time or consideration. 

Q. You were not one of the directors of the road ?;-A. Not at that time. 
Q. You became so subseqently ?-A. Yes, sir. The Bowler estate was uot represented 

in the road for some time after Mr. Bowler's death by any one. 
Q. Your brother Mr. George H. Pendleton did not 'go in there as the representative of 

the Bowler estate; he was elected on an interest tbat he owned in his own right ?--A. Yes, 
sir; he was elected in that way by the others-not uy the Bow Jer interest. 

Q. Do you recollect what was the amount of his interest in that ?-A. I do not. 
Q. This partnership has become a corporation since 1874, bas it not l-A. Yes, sir. 
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Q. In l 1;7 4 articles of incorporation were obtained from the State of Kentucky under their 
general law ?-A. Yes, sir. 

Q. Now it is a corporation t-.A.. It is. 
Q. Prior to that it was a partnership '-.A.. Yes; and prior to that it was a corporation. 
Q. We have had those different stages of its history explained to us here, but for a time it 

was a partnership ~-.A.. Yes; when Mr. Bowler bought the road it was made a partnership 

W ASIIINGTON, ]}fay 16, 1876. 
WILLIAM McKEE DUNN sworn and examined. 

By the CHAIRMAN : 

Question. You were the Assistant Judge-Advocate-General of the Army in 1871 ?-An­
swer. Yes, sir. 

Q. You are now the Judge-Advocate-General1-A. Yes, sir. 
Q. You made a report upon the claim which the Kentucky Central Railroad had against 

the Government for transportation during the rebellion ?-A. Yes, sir. 
Q. Please state the kind of examination you made of this claim and what you did with 

respect to it.-.A.. I made of that claimJ a more careful examination than I ever made of 
any other claim that was presented to me, for the!'>e reasons: in the first place it was a very 
large claim, the largest amount that I was ever called upon to give a decision in regard to ; 
and in the next place it was a claim that had long been in suspense; and in the third place, 
because it was a claim that had been rejected by the Quartermaster-General, and was said 
to have been rejected by the Secretary of War. Probably I can explain the case a little 
better by referring to this paper. It is hardly necessary to incumber the records with it, but 
I will show you the paper and you will see how what are called military rates came to be 
established. This little printed paper contains the published provisions of the national rail­
road convention held in Washington February 20, 1862, on the invitation of the Secretary, 
by a circular whieh which here appears, That circular was addressed to railroad companies 
throughout the northern part of the country, inviting them to send representatives here to 
confer with the Secretary in regard to fixing rates for military transportation. I think it 
was to avoid that conflict which was constantly occurring between different roads trying to 
get contracts for transportation. Here is the list of delegates, who were among the first rail­
road-men in the country; but there were none from Kentucky. After consultation with the 
Quartermaster-General, who was sent to them for that purpose by the Secretary of War, they 
agreed upon a certain classification of freights and rates of transportation. which are here set 
forth. They adopted resolutions recommending the adoption of those rates of fare for th e 
different classifications; and one of the resolutions was this: 

''Resolved, that it is the opinion of this convention that the Secretary of War should make 
such compensation as will be equitable to those roads whose expenses are enhanced by 
reason of being in or near the seat of war." 

In pursuance of the recommendation of this convention of railroad-delegates, the Quarter­
master-General adopted their schedule and their classification and tariff-rates, and printed 
them in a circular, which figures as a general order of the Quartermaster-General's Depart­
ment, and gives the rates which are frequently called "military rates." Those rates were 
universally adopted, I believe, on all the northern roads. The bills were made out in that 
way and passed. But they were not so in the case of the Baltimore and Ohio . The very 
first settlement that was made with the Baltimore and Ohio after tha~ circular was sent out, and 
on the recommendation of the Quartermaster-General or the Secretary of War, g e them rates 
above the military rates, in pursuance of this resolution which I have read. Afterward the 
increased rates were given to the Louisville and Nashville road. Mr. Guthrie, who was after­
ward Senator from that State, came here and represented that the established military rates 
were not remunerative for the transportation of freights. The rate for transporting soldiers 
was two cents a mile, and that was acquiesced in generally by the Louisville and Nash­
ville, and by the Kentucky Central, but it was not generally by the Baltimore and Ohio. 
They got higher rates for most of their transportation, even of soldiers. The Quartermaster­
General also gave higher rates than the military rates for transportation, to the Saint Louis 
and Iron Mountain Railroad and the North Missouri Railroad, both in Missouri; for the 
reason, I suppose, that they were in the insurrectionary region and were liable to injury, 
and were injured by the raids of the enemy and otherwise. I lmew nothing of these facts 
in regard to that order when this case came to me. It was all new to me. I had not had 
previously anything to do with such cases, having but recently been placed in charge of the 
claims division of the War Department. This claim came to me in the ordinary course. I 
was not selected to take eharge of it, but it came to me because I had charge of just such 
claims. I remember the Secretary sending for me to come into the office, and my there meeting 
Mr. Pendleton. The Secretary remarked that here was a claim that gave him a good deal 
of trouble; that he (Mr. Pendleton) was urging it on the one hand and the Quartermaster-
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General had reported against it on the other, and he wished I would take it and examine it. 
He did not give me all the papers, but only such papers as he had there, and he said Mr. 
Pendleton would explain his view to me. I subsequently obtained from the Quartermaster­
General's Department all the other papers in the case. Mr. Pendleton went with me to my 
room, and in the course of a conversation of ten or fifteen minutes gave me his views of the 
case; and that was about all the conversation I ever had with him on the subject. I met 
him once, I recollect, in the hotel some months afterward, when he asked me when I would 
report, or something of that kind, and I told him, just as soon as I could. I took my time 
at it; I would not be hurried. I do not know that there was any undue attempt to hurry 
me; indeed, I am sure there was not. In the examination that I made I found these facts, of 
which I have told you, the allowance of higher rates to other roads similarly situated. and 
I could see no reason in justice why this road should not be treated in the same way. I 
had no difficulty whatever in coming to the conclusion that the road had been wronged, and 
that justice required that it should be paid the rates it asked for. It did not ask full rates. 

Mr. BLACKBURN. Those rates asked for were 90 per cent. of the schedule-rates, I believe. 
The WITNESS. Yes, sir; it did not ask for full rates. It asked only 90 per cent. of its 

ordinary tariff. I know of no authority that the Government had to say what compensation 
a railroad should receive for its services ; it is entitled to just compensation for service ren­
dered to the Government as much as for services to an individual. 

By the CHAIRMAN: 
Q. Was the compensation fixed by your report any greater than, or as great as, that 

allowed the Baltimore and Ohio, and the Louisville and Nashville, and other railroads 
similarly situated with the Kentucky Central ?-A. No, sir, it was not; nor was it so great 
as the rates allowed the Baltimore and Ohio. As to the others, the comparative statement 
will show, accordin~r to my understanding. And in that connection I want to invite your 
attention to a comparative statement which was prapared for me, at my request, by one of 
the clerks in the Quartermaster-General's Office, one of the best-informed men in regard to 
railroad matters in that office. I called upon him and got all the information I could from 
him, and after several interviews I asked him to· make out for me a comparative state­
ment showing the tariff-rates of the Kentucky Central, the Louisville and Nashville Rail­
road, and the Baltimore and Ohio, and also the military rates during the war, the present 
regular rates, and the rates asked for. Now, if any person will examine that table he 
will be satisfied of one of two things, either that the Kentucky Central Railroad had not 
been paid what was justly due to it, or that the Baltimore and Ohio and the Louisville and 
Nashville roads bad been paid a great deal more than was due to them. It strikingly exhibits 
the whole case. You can take any of the lines in this table and run it along and you 
will find what was paid the Baltimore and Ohio, and the Louisville and Nashville, what rates 
the Kentucky Central Railroad regularly charged its customers, the rates asked, and the 
military rates alloweu, and what was paid the Baltimore and Ohio for like service, and I 
think it demonstates the justice of this claim. · 

Q. You are satisfied that it was a just claim T-A. I was clearly satisfied, or I should not 
have reported in favor of it. If it had been a case of a few hundred dollars it would not 
have given me any concern, and I would have examined it in a few days, but it was so large 
that it gave me much anxiety. 

Q,. You were occupied in making that examfation from the fall of 1870 until the spring 
of 187l ?-A. The papers themselves will show. It was from some time in November of one 
year until, I think, some time in May of the next. Of course, I do not meau that I was 
studying this case all the time; I had a great deal of other business, but this matter was 
kept in mind; I was constantly moving it a little, and getting further information. 

Q. Was any attempt ever made in any way to influence your judgment in the case im­
properly ~-A. Not in the slightest. 

Q. Did Mr. Pendleton, during this time, file with you a written argument with reference 
to the matter ?-A. He did. The Secretary told me that when I received a certain report 
from the Quartermaster-General, I should forward it to Mr. Pendleton, to see what he had to 
say, which was very proper. I had a copy made out and sent to him, and he sent an argu­
ment in reply: but in no way did Mr. Pendleton ever try to influence me. Indeed, looking 
back, so far as I can judge now, he seems to me to have been exceedingly delicate about the 
matter. I had but little previous acquaintance with him; I believe I had served with him 
one term in Congress, perhaps; but our acquaintance was very limited. 

Q. Did the Secretary ever attempt, in any way, to influence your judgment in the mat­
ter !-A. He never did. He would ask me sometimes when I would be ready to report. I 
recollect his saying once that Mr. Pendleton wanted to get off to Europe, and wanted to 
know whnn I would be ready to report. Sometimes I was delayefl by want of a copyist. 

Q. It was upon this report of yours that the Secretary made the final order which caused 
the claim to be paid ?-A. Well, he approved it, as appears by the pap :r itself, but that 
would not secure its payment. It had to go to the accounting-officers of th" Treasury, and 
if they approved it, it could be paid, but not otherwise. 

Q. Theu this claim came to you as all other claims of a simila,r nature carne to you, and 
it was treated uy ~·ou as you would havfl treated any other clai111. save posdibly with more 
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consideration by reason of its magnitude; and the eonclusions you arrived at were uninflu­
enced by any other consideration than the facts in the case ~-A. Yes, sir; it came to me in 
the ordinary course of things, and I gave it careful examination. I believed it to be a just 
claim, and for that reason, and that reason alone, I recommended its passage. 

Q. And you know of no reason now to change your judgment with reference to it?­
A. I do not. 

Q. And you believe that to have withheld payment would have been an act of injmtice 
to this road, in view of what was paid to other roads similarly situated ?-A. So I thought, 
and so I believe. 

By Mr. BLACKB_URN : 
Q. Have you now, General Dnnn, or have you ever had, any information, or any reason 

to lead you to believe, that any portion of the money paid upon this claim was ever appropri­
ated to any corrupt use or purpose by the parties receiving it ?-A. I have no information 
of the kind, and no reason to believe anything of the kind. I would like to submit this 
brief as part of my testimony; and, with the permission of the committee, I will read it now 
in the presence of General Meigs. 

The witness read as follows: 
1. The Kentucky Central Railroad Company was entitled, under the Constitution, to just 

compensation for serviceR rend(>red the Government, and what was .iust compensation was 
not a matter to be determined arbitrarily by the Quartermaster-General or any one else. 

2. The military rates, so called, imposed upon said company against its protest, were not 
just compensation for the services rendered. · 

3. The rates of compensation asked for and finally allowed, were no more than just com­
pensation for the services. 

4. The payments made to the company by the Quartermaster's Department, having been 
received under protest that they were not all the company was entitled to receive, in no 
manner concluded the company against demanding further payment, and the Quarter­
master-General erred in holding the company concluded by the acceptance of such partial 
payment. and in representing to the Secretary of War that the services were paid for and 
settled. 

5. The Quartermaster-General recommended that the rates asked for by the company-90 
per cent. of its regular tariff-be paid for services after August 1, 1864, which recommenda­
tion was approved. The reasons given for that recommendation apply more forcibly for the 
time such rates were refused than for the time they were allowed. 

6. April 15, 1864, the recommendation of the Quartermaster-General that this claim be 
rejected was approved in this form: "By order of the Secretary of War. C. A. Dana, 
Assistant Secretary of War." 

In a few days thereafter, on the application of Mr. Magraw, then the attorney in the case, the 
Secretary of War, under his own hand, ordered the Quartermaster-General to call on Colonel 
Swords, the assistant quartermaster-general on duty in Cincinnati, for report on the case 
as then presented. Colonel Swords made such a rPport, showing fully that the payments 
for transportation made to the railroad company had been received under protest, and upon 
the assurance of the quartermasters making the payments that the company, by receiving 
such payments, would not be debarred from asserting its claim to 90 per cent. on its regular 
tariff rates. Subsequently Mr. Stanton verba1ly, as stated by the Solicitor of the War 
Department, Hou. William Whiting, and also under his own hand, as appears by the record, 
referred the report of Colonel Swords, through the Quartermaster-General's Department, 
to Solicitor Whiting for report. All these references took place after-the last one nearly 
seven lllonths after-the time it is stated the claim was rejected by the War Department, 
and certainly n~>gative the idea that Secretary Stanton considered the claim rejected. 
The reference of this report of Colonel Swords is the last official act of Secretary Stanton 
of record in regard to this claim. 

7. The National Railroad Convention held in Washington, February 20, 1862, on whose 
recommendation the so-called ''military rates " were adopted, passed the following resolu­
tion: 

"Resolved, That it is the opinion of this convention that the Secretary of War should 
make such compensation as will he equitable to those roads whose expenses are enhanced 
by reason of their being in or near the seat of war." 

In pursuance of this r~'solution, the Quartermaster-General, under authority of the Secre­
tary of War, allowed to the Baltimore and Ohio, the Louisville and Nashville, the North 
Miss(luri, and the Saint Louis and Iron Mountain Railroad Companies, more than the mili­
tary rates for the transportation of Army supplies. The Kentucky Central was entitled to 
be placed in the same category as those roads, the same reasons that justified the payment of 
higher than the military rates to those roads obtaining with equal force in the case of the 
Kentucky Central. Inasmuch as this matter has occupied so much attention, I would be 
glad to have my report published in full. 

By Mr. DANFORD: 
Q. This claim of the Kentucky Central Railroad had been for some months, if not years, 
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among the claims that had been passed or rejected in the office, had it not ~-A. That is as 
you may consider it. I know the Quartermaster-General considered it had bee11 rejected, 
and so reported. When I came to examine the case (as I stated probably before you came 
in) I found that after the report of tho Quartermaster-General rejecting the case had been 
approved, that is, signed by Mr. Dana, the then Assisiaut Secretary of War, there was 
another investigation orderad. Now, if that was final action on the case it is remarlmble 
that there had been further investigation ordered. It was immediately ordered, and further 
reports were called for, and Mr. Stanton seems to have taken no action upon it afterward, 
except to refer it to Mr. Whiting, who was then the Solicitor oi the War Department, for a 
report. Mr. Whiting made that report, which I file here; and after that I could find no 
further traces of the case. 

Q. It is a fact, however, that it had been rejected by thf\ Quartermflster-General, and that 
the record of its rejection had been approved by Mr. Stanton ~-A. No, sir; not that there 
is any official record of; except that you might so infer from the fact that Mr. Dana, who was 
the Assistant Secretary, had '>igned it. That is prima-facie evidence, but it is not conclu­
sive; and the very fact that he ordered further investigation made me think it was not so. 

Q. Well, the fact is that the Quartermaster-General's action was approved by Mr. Dana, by 
order of the Secretary of War 7-A. Yes, sir. 

Q. After that there was some further order by Secretary Stanton ~-A. Yes, sir. 
Q. The case had lain qulet from H:l64 until1870, or 1871 7-A. Yes, sir. 
Q. When your attention was called to it by the late Secretary of War?-A. Yes, sir. 
Q. In the presence of Mr. Pendleton 1-A. Yes, sir. 
Q. A&king you to make an investigation of it ?-A. Yes, sir. 
Q. Had you any mformation or knowledge at the time you were making that investiga­

tion of tlte interest that Mr. Pendleton had in that case, by way offee '-A. Not the slight· 
est. I knew no person connected with the road at all except Senater Stevenson. I knew 
that he was connec-ted with some legal proclledings, but whether he was a stockholder or 
not, I did not know; he had been the attorney originally. I knew the history of that road 
very well, from the fact that many years ago my wife owned some of the bonds ; they were 
sold some twenty years ago, and she has never had any interest in it since, nor have I had; 
but for that and other reasons I knew the history of the road pretty well. 

The witness filed as part of his testimony the following paperR : 

'' Claim of Kentucky Central Railroad Company for incl'ease of compensation. 

"Col. Thomas Swords, assistant quartermaster-g-eneral at Ciucinnati, Ohio, reports, under 
date of June 29, 18€4, to Quartermaster-General M. C. Meig's, the facts in the case of the 
claim of the Kentucky Central Railroad Company for increase of corn rensation. 

" Referred verbally to the Solicitor by direction of the Se~retary of War. 
"NOVEMBER 9, 1864. 

"Opinion. 

" The question in the case of the Kentucky Central Railroad Company referred to is, 
whether extra compensation for the transportation. of freight and troops over that road shall 
be allowed by the Quartermaster-General. 

"The rates to be paid are in this, as in all cases, a matter within the sound discretion uf the 
Quartermaster-General, or other officer having charge thereof. It is pnrely a matter of con· 
tract, to be regulated by the equities of each particular case. 

" There is no rule of law or of this Department that will prevent the payment of such rates 
as the Quartermaster-General shall see fit to pay, subject to the approval of the Secretary of 
War. 

" WILLIAM WHITING, 
'' Solicitor of the War Department. 

"NOVEMBER 21, 1864. 

•' Parers returned to the Quartermaster-General November 21, 1864." 

The foregoing is a transcript from Opinions of Solicitor Whiting. (See vol. -,No. 933.) 

REVIEW. 

The statement of the Kentucky Central Railroad Company, as to the amount of serv­
ices rendered, being uncontroverted, the two important questions in regard to this claim 
are: 

1st. V{as the company justly entitled to the compensation claimed for the services ren­
dered 1 
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2d. Has the previous action of this Department ou this claim been such as to preclude the 
present Secretary of War from allowing the claim, should he be of opinion that it is just? 

On answering the first question it is proper to remark that the circular issued by the 
Quartermaster-General, May 1, 186~, purporting "to establish the rates for military transpor­
tation," was of no obligation upon the railroad companies that did not eon sent thereto. The 
Government had no more right to demand the services of a rai.road company on its own 
arbitrary terms than it had to demand that such companies should seH to the Government· 
their cars, locomotives, or other property at such prices as the officers of tl:e Government 
might choose to fix. 

The Kentucky Central Railroad Company never did consent to be governed by the terms 
of the aforesaid circular. At first the company rHfused to receive any pay at the rates fixed 
thereby, but afterward, under the pressure of necessity, accepted pay at said rates, under 
protest in writing, and never yielded its right to claim just compensation for the services 
rendered. Transportation companies ordinarily themselves fix the rates of compensation for 
their services, and those who accept the services are bound by the rates. This is the im­
plied contract between the parties. Competition between the different lines of transportation 
usually affords sufficient protection to the public. 

After the commencement of the war, the Government requmng an immense amount of 
transportation to be performed, tound no difficulty in making arrangements " in accordance 
with the recommendation of the convention of railroad managers assembled in the city of 
Washington by invitation of the Secretary of War" for a reduction of charges on Govern­
ment trausportation over roads not subjected to increased expenses on account of the war. 
That is, the Government got its wholesale business done on those roads at wholesale rates; 
this was a good arrangement for the lines of transportation not within the theater of 
active hostilities, and it is notorious that many of such railroad companies that were well­
nigh bankrupt ftt the commencement of the war, beeame prosperous and rich during the 
war. 

The convention of railroad managers above referred to also adopted a resolution to the 
effect that it was their opinion that the Secretary of War "should make such compensation 
as would be equitable to those roads whose expenses would be enhanced by reasou of being 
in or near the seat of war.'' The Kentucky Central Railroad Company was not represented 
in said convention, and is not bound by any of its proceedings, but it may with propriety 
refer to this resolution as indicating the judgment of men of knowledge aud experience in 
regard to the matter. Indeed, the correctness of the view of the matter presented in this 
resolution is too plain to require either proof or comment. The plain truth is that the 
Kentucky Central Railroad Company was entitled to just compensation for the services 
rendered, and has never either waived or surrendered that right. 

What amount would afford just compensation for those services? Ordinarily this would 
be a question easily answered. It would be easily answered as to services rendered to-day, 
because the rates for Government transportation on that road to-day would be the same as 
for transportation for individuals, and would be determined by the regular tariff of the 
company. But if the Government were about to throw an immense amount of transpor­
tation into the region of country ordinarily supplied by that road it would properly ask, 
and would, no doubt, get better terms-lower rates-on account of the large amount of 
business. This would be a matter of special contract, easily arranged, no doubt, to the 
satisfaction of both parties. But, nevertheless, it would be a matter to be arranged by 
mutual agreement. The Government could not impose what rates it might please upon 
the company. 

But if we were again engaged in a civil war, and the line of this road were, to-day, 
within the theater of hostile movements, liable to be raided, and, indeed, had been fre­
quently and greatly damaged by the enemy, and particularly if the fact that the road was 
employed in Government transportation made its destruction an object of special importance 
and interest to our enemies ; and if in consequence of the existence of war the expenses 
of transportation were greatly increased; and, moreover, if the great amount of Government 
transportation seriously interrupted the ordinary business of the road, would not these facts 
be proper and important ones in determining what would be just compensation for services 
rendered, or to be rendered, to the Government under such circumstances? If the Gov­
ernment had proposed a special agreement, would not the foregoing facts have had weight, 
and controlling weig·ht, in settling the terms of the contract? 'I'hey certainly would; and 
now that under those circumstances the services were rendered, we cannot ignore them in 
determining the question of compensation. How can it in justice be said, after consider­
ing the facts of the case, that the Kentucky Central Railroad Company was entitled to 
no greater rates of transportation than the Little Miami Railroad Company, the road 
of the latter company never having suffered in its business by the war, but haYing greatly 
profited thereby? The business of thP Quartermaster's Department during the war raised 
the Indianapolis and Jeffersonville Railroad Company from the perils of bankruptcy, and 
enriched it, at the rates specified in the Quartermaster-General's circular. The Louisville 
and Nashville Railroad Company was benefited, if not to the same extent, yet to a very great 
extent, by the same class of business, but paid for at very different and higher rates. It is 
not supposed that the Baltimore and Ohie Railroad Company suffered financially during 
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the war, but it would probably have been seriously embarrassed had the Government dealt 
with it as it did with the Kentucky Central. It appears that at the time the Kentucky 
Central was subjected to Government rates, the Louisville and Nashville and the Balti­
more and Ohio were being substantially paid their full tariff-rates on freights. The Ken­
tucky Central Railroad Company has not asked full rates, but only ninety (90) per cent. 
of its regular private tariff. The Quartermaster-General seems himself to have finally become 
convinced that this rate of compensation was just, as appears by his indorsement made 
under date of July 29, 1864, (see page-:) 

"The Louisville and Nashville has been more subject to attacks of the rebels than the 
Kentucky Central, which has had a singular immunity. As lately, however, the incursions 
of Morgan and others have interfered with this road, even burning its bridges, and as 
the expense of running and managing it is increased, it is respectfully recommended that 
from and after the first of August, 1874, the rates herein specified as asked for, viz, 
90 per cent. of what is stated to be its regular private tariff, be allowed this road for 
Government service." 

Had the Quartermaster-General recommended this increase of rates some two year!! sooner, 
and his recommendation been adopted, this claim would not now be pending. But the 
greater part of the services of this company to the Government had been rendered before 
the allowance of the rates claimed. Subsequently to the taking effect ~f that allowance, 
August 1, 1~64, in consequence of the nearly total abandonment of Kentucky by the organ­
ized troops of the enemy, the Kentucky Central had a comparatively small amount of Gov­
ernment tran&portation. So it happened that when the Government business was the greatest 
was the very time the least, if any, profit could be made on it, in consequence of the increased 
expenses growing out of the presence or proximity of the enemy; and when the enemy had 
been driven away and the rates were increased, the business was greatly diminished, and 
consequently the profits did not amount to much. The history of this case shows that if 
ever this road was entitled to the rates claimed, it was rather for the time its claim was re­
fused than for the time it was allowed. In this connection reference is made to the ' 1 items" 
taken from a "Chronological History of the Great Rebellion" (published in the appendix 
to Johnson's New Illustrated Atlas,) which is filed herewith, and from which it can readily 
be seen when the '' difficulties, delays, and increased expense of service " to the Kentucky 
Central Railroad were the greatest. The several localities named in this '' chronological 
history" are either on the line of said road or near enough thereto to be within the region 
of its business. No mention is made in this "history" of any military operations in the 
vicinity of this road after .June 13, 1864. 

It is no doubt correctly stated by the Quartermaster-General, in his communication to the 
Secretary of War of the 21st of January last, (p ,) that ''it has never by any act of the 
War Department been admitted that the United States is, or should be, through that De­
partment, liable to claims on account of damages done to any railroad by the enemy." 

However the claim of the Kentucky Central may have been presented by others, it is now 
pres~nted, not as a claim for damages for property destroyed by the enemy, but as a claim 
for JUSt compensation for expenses and services in transportation for the Government, aud 
is placed upon the same grounds that the Quartermaster-General placed the claim for ''in­
creased a1lowance" which was granted to the Baltimore and Ohio and to the Louisville and 
Nashville roads, viz: 

"The increased allowance to the Baltimore and Ohio and to the Louisville and Nashvilla 
roads was made in conformity with the resolution of the convention of the railroad managers 
assembled in this city in March, l862, as follows : 

" Resol?,ed, That it is the opinion of this convention that the Secretary of War should 
make such compensation as will be equitable to those roads whose expenses are enhanced 
by reason of being in or near the seat of war." (See Q. M. G.'s letter, p. . ) 

See also, on pages , and , letter from the Quartermaster-General, of date of November 
3, 1862, attention being called to the following extracts : 

"I have the honor to state that on the 12th of October, 1861, the Secretary of War directed 
that in settlement of accounts of the Baltimore and Ohio Railroad Company for freight, the 
usual rates of the road then existing should be allowed. 

11 On the 4th of April, 1862, you directed that the accounts of that company for service, 
both passenger and freight, prior to April 1, 1862, upon the main stem and Parkers burgh 
branch should be settled at the regular tariff-rates of the company in force at the time the 
service was rendered. 

"Ou the lith of September, 1862, the president of the company applied for a continuance 
to that date of the last arrangement, basing his application on the irregular character of the 
service, the danger and interruption from the movements of the rebel army, and the de­
struction of their bridges by violence and flood. 

" On that day I wrote to you recommending that their accounts to that date should be 
settled upon the same basis as had been authorized to the 1st of April which recommenda­
tion was approved by you September 21, 1862. 

''The president of the company now asks that, in consequence of the recent interruption 
of their business and destruction of property by the rebels, the same arrangement may be 
continued until such time as their road shall be 're-opened to the Ohio. 
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" I think, in view of all the circumstances, it will be just and reasonable to continue to 
settle their accounts for service upon the basis of their published tariffs for freight and pas­
senger business. excepting passengers on the Washington branch," &c. * * l. * 

Attention is also called to the letter of the Quartermaster-General to the Secretary of War, 
March 19, 1863, in regard to the Louisville and Nashville road, from which the following 
extract is made. 

"I have the honor to return the letter of the Ron. James Guthrie, president of the Louis­
ville and Nashville Railroad Company, setting forth the injury done to the property of the 
company by the rebels, and asking that they be allowed ' their local rates for past and future 
service for the Government on freights.' 

"Mr. Gntln·ie states that the damage rlone to them is as great as that done to the Balti­
more and Ohio Railroad, and that thP. cost of fuel is greater. This letter has been referred 
to me for report. 

"I have seen Mr. Guthrie, and learn from him that the Government rate for passenger­
traffic, two cents per mile, is satisfactory to the company, but that the Government rates for 
freight do not pay expenses. Also, that certain bridges have been built, and certain trestle­
works erected at the expense of the Government, for all of which the company proposes, in 
the settlement of their account, to give the Government credit. I am also informeJ that the 
tariff ·which they ask for is that which was in operation before the outbreak of the rebel­
lion. 

"I am of opinion that the case of the Louisville and Nashville Railroad Company and its 
branches-the Lebanon branch and the Memphis branch-are as justly entitled to relief as 
any other railroad company, and therefore recommend that in settlement of their accounts 
for service to the Government they be allowed," &c. * * * * 

From the foregoing extracts it appears that the Quartermaster-Ge1•eral, in the cases of the 
two rualls above named, very properly regarded the "interruption of their business and de­
struction of property by rebels" as proper matters for consideration, in estimating what 
rates should be allowed those companies for Government transportation. The Kentucky 
Central also asks that the "interruption of its business and the destruction of its property 
by rebels," in connection with the increase of expenses incurred thereby, may have due 
consideration in the adjustment of its claim now presented. 

A comparison of the rates allowed to the Kentucky Central with those allowed to the Bal­
timore and Ohio and to the Louisville and Nashville, mrty be instructive. 

The freight-accounts of the Baltimore and Ohio Railroad, ·washington branch, were set·· 
tled at its tariff-rates of 1861, except for through business south and west of the Ohio River, 
which passed over the main stem after January 6, 1863, which was settled for at the tariff of 
January, 1863. 

The accounts for passenger-service were settled at two and a half cents per mau per mile, 
except for a short period, and except for through business as above, which were settled at the 
military rates. 

On the main stem and :Parkers burgh branch, the accounts were settled at the tariff-rates 
in force at time of service. The last published tariff governing Government service, was 
that of January, Jtl63, except for passengers, which was settled as on Washington branch. 

The Louisville and Nashville road and its branches were allowed military rates on passen­
gers, and on freig·ht the rates of their tariff, as established in the year IS60, with certain un­
important conditions. 

The Kentucky Central was only allowed military rates on passengers and freights. It did 
not complain of these rates on passengers, being the same that was allowed the Louisville 
and Nashville, although one-half per cent. per mile per man less than was allowed the Bal­
timore and Ohio. Nor did it ask its ordinary tariff·rates on freight . It offered to take and 
asked to be allowed its freight-bills at a discount of ten per cent. on its regular rates. This 
is the claim now under consideration. 

The following comparative statements either show that the rates allowed the Baltimore 
and Ohio and the Louisville and Nashville Railroad companies were greatly too much or that 

,the rates allowed the Kentucky Central were much too little : 
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Comparative statement of t!te tariff-rates of the Kentucky Central Railroad with the Louis­
ville and Nashville Railroad and the Baltimore and Ohio Railroad, and also with the 
military rates in force during the war. 

LOUISVILLE AND NASHVILLE RAILROAD • 

Number of miles. 

... 
"' j:lo 

------------------- ------------:----1----

13 ................................................. . 
29 ................................................. . 
43 ................................................. . 
55 ................................................. . 
66 ............................ .................... .. 
80 ................................................ .. 
96 ................................................. . 
112 ................................................ . 

Cents. 
11 
18 
25 
28 
32 
38 
45 
50 

Average .. .. .. .. . . .. .. .. .. . .. . • • . . . .. • . . .. .. . 30. 87 

An average of the four classes gives 26.23 cents. 

Cents. 
10 
16 
21 
24 
27 
33 
37 
40 

26 

Oents. 
9 

14 
18 

• 21 
23 
27 
30 
31 

21.62 

Cents. 
8 

10 
14 
16 
17! 
19 
21 
22t 

16 

It ifl believed that the great bulk of Government freight was shipped at the lower class rates. 

KENTUCKY CEN'.rRAL, PUBLIC TARIFF. 

c. ... ... 0 
~ "' "' ~ j:lo j:lo ... 
"' "' ~al ... j:lo ~al "' ~~ "'"" ol't;! 

~=~o.; ~ ... ~ 
... l'l ~g ;:l "" _;:s -o .,l'l 
000 ,SI=Io gj~=~o 

~8. gjl=lo 00 ~§ tl 't:lo 
::l ...... 'E l'l-

"' 
0 ·a; ... a; :a 

~ ~ r:/2 E-< 

Number of miles. 

--------
Cents. Cents. Oents. Oents. 

13 ................................................. . 11 9 7 6 
29 ................................................ .. 91 19 17 12 
43 ................................................ .. 27 25 21 17 
55 ................................................. . 29 27 23 19 
66 ................................................. . 30 28 25 20 
80 ................................................. . 33 30 28 21 
96 ................................................. . 35 33 30 22 
112 ................................................ . 41 38 35 25 

------------·----
Average~ .............. ... ................. .. 28.37 26.12 23.25 17.75 

$9 00 
12 00 
15 00 
17 00 
20 00 
22 00 
26 00 
29 50. 

18 81 

>; 
ol 

..c:l..C 
't:lol 
l'l.-8 ce;:. 
t~ 
=~ S~=~o 

~-~ 
~ ... 
0 

I:Q 

$7 50 
12 50 
15 00 
17 00 
18 00 
18 00 
22 00 
26 00 

---
17 00 

An average of the four claRses gives 23.87 cents, showing that the rates offered the public by this com· 
pany average 0.25 cent per 100 pounds higher than the Louisville and Nashville Railroad. 

The words " public tariff," as used in this table, mean the regular business tariff of the company. In 
some of the correspondence copied into the report the words " private tariff" are used to express the same 
meaning. 
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KENTUCKY CENTRAl, RATES ASKED FOR. 

Number of miles. 

13 .•••••.••.•••.•••••••••• ·--····---·-·-----·--··--· 
29 .••...•••..••.•.•••. ·----· ·---·-·----··-·-·· ·-·-· · 
43 •••..•••••.••••. ·---···----··-----·-----·---·----· 
55 ••.••.••.••.•••••• ·····---·-·-----·----·---··-···· 
66 •••••••••.•..• ··--·- •••••• ·----· ·---·· ····-· .••.•. 
80 .•••••.••••• •••••••••••· ····-······· ············-· 
96 .•••••••••.••••••••••• ···-·················· .••••. 
112 •••••••••. ·---··········-· ··--·· ·······-··· .••••. 

Average ••••••.••••••••..••••.•••••.•••....•.. 
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8 
.... 
Q) 

~ 

~~ .... ~ 
,-5 
~~ 
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~ 

Gents. 
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8.1 6. 3 
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34.2 31.5 

------
23.51 20.92 
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a>l=l 
+':;l 
O:o .... ~ 
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23 40 

---
15 30 

An average of the four classes gives 21.48, showing that the rates asked of the Government by this com· 
pany are 2.14 cents lower than was paid the Louisville and Nashville Railroad. 

MILITARY RATES. 

Number of miles. 

13 .•••••••••••.••••••••••• ·-·········· ·······-···--·-
29 •••••• ·······-········-······· ·······-·-·----·---· 
43 .•••••.••••• ·-----·-----·-----·-----·----··--··--· l5i.----··--··-···--------··-----·-----·---·-·--··--· 66-----·-----··--··---·- ·--·-· ·····-···--··---·· ·--· 
Si .•.••••••...••••..•...••.•.•••••.•...••••.•••.•.•. 
96 •••••••••••••••••.••••••••••••••••••••.••••••••••• 
112 ••••••••••.••.••••..••••••••.•••. - .•••••.•••••••. 

Average .••••••..•.•.••••••••••••••.•••...••. 

An average of the four classes gives 9. 78. 
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BALTIMORE AND OHIO RAILROAD, TARIFF OF 1863. 

[From July 6,1863, to March 1, 1665(7). On main line grain and hay, when not ~hipped,by car·load, went as 
fourth-class freight. 

This statement has been prepared from ;the tariff of 1863, Baltimore and Ohio Railroad. The classifies· 
tion of grain and hay is not the same as on the Louisville and Nashville and Kentucky Central. 

It is the opinion that an average of all Government freight would make it equal to third-class f11eight. I 

Per 100 pounds. Per car-load. 

Number of miles. ! s 
"d 
§ 
"' "' "' ... 
0 

~ 
----------------1---- --------- ------ ---

13 .......................................... . 
29 .......................................... . 
43 ......................................... .. 
55 ......................................... . 
66 .......................................... . 
80 ......................................... .. 
96 .......................................... . 
112 ......................................... . 

Cents. 
5 

12 
17 
23 
26 
32 
39 
45 

Cents. 
5 

12 
17 
23 
26 
32 
39 
43 

Cents. 
5 

12 
17 
21 
23 
28 
34 
37 

Cents. 
5 

12 
13 
19 
20 
24 
30 
32 

$8 00 
19 20 
20 80 
36 40 
32 00 
38 40 
48 00 
51 20 

8 00 
19 20 
20 80 
30 40 
32 00 
38 40 
48 00 
51 20 

16 00 
21 30 
23 10 
26 65 
28 40 
31 00 
40 85 
40 85 

Average............ .......... .... . .. . 24.87 24.62 22.12 19.37 31.00 31.00 28.52 

An average of the four classes gives 22.74 cents. 

REMARKS. 

Comparison of avt:rages of the four classes: 
Kentucky Central, public tariff ........................................................... :. 
Kentucky Central, rates asked for ......................................................... . 
.l\Iilitary rates ............................................................................ . 
Louisville and Nashville ................................................................... . 
Baltimor€1 and Ohio ....................................................................... . 

Comparison of the third-class rates : 

23.87 cems. 
21.48 cents . 
9.78 cents. 

'23.62 cents. 
22.74 cents. 

Kentucky Central, public tariff ..... .... .. ........ ...... ... ..... ...... ...... .... ...... .. . .. 23.25 cents. 
Kentucky Central, rates asked for .. . . .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. . .. . .. .. .. .. . . .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. 20.92 cents. 
Military ratlls . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 9.23 cents. 
LOUisville and Nashville......................... .. ......... .•. .••. .•. . ...... ... . .. . .•. ... . 21.62 cents. 
naltimore and Ohio........................................................................ 22.12 cents. 

The foregoing comparative statement shows the average military rates to be less than half 
of what is claimed by tho Kentucky Central, and less than half what· bas been allowed to 
the two roads the tariffs of which are compared with that of the Kentucky Central. But 
while these notable contrasts are presented, it will be observed on an examination of the 
tables that on horses, mules, and hay the averages of the rates asked for by the Kentucky 
Central aill1 the military rates approximate, being respectively per car-load as $15.30 is to 
$la.3~. This appears to be the only class of freight on which the military rates are higher 
than the regular tariff of the company. As a considerable amount of the transportation on 
the Kentucky Central was, doubtless, of this class, that and the ten per cent. discount on its 
rates fnruish the probable explanation of the fact that while the average of the four classes 
of freight would indicate that the Kentucky Central bad not received more than forty-one per 
cent. of what it is eutitled to on a fair settlement according to the allowances made to the 
other roads, it admits a receipt of about sixty-one per cent. of its claim. 

'l'hA claim may be stated as follows : 

For transportation of Government freight from May l, 1862, to August 1, 1864, 
at mnety per cent. of the regular tariff of the company ... _.. . . . . . . . . . . . . . . $384, 930 92 

Amount received on account of said services ............ , . . .. .. .. . . • • . . • . .. 236,377 10 

Claimed to be due ..................... _ •.............•............ ----- 48,553 82 

Without further review of the evidence j in this case so fully presented in various papers, 
copies of which are hereinbefore furnished, this part of the report is concluded with a state· 
ment of the opinion that the foregoing claim is deemed to be reasonable and just. 

The next question to be considered in the review of this case is: 
lilts the previous action of this Department on this claim been such as to preclude the 

resent Secretary of War from allowing the claim, should he be of opinion that it is just? 
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That raises the question as to bow far the decision of one officer of an Executive Depart­
ment of the Government is binding on his successor or successors in office. On this ques­
tion it may be sufficient to cite two opinions reported in the " Opinions of Attorneys­
General." The first is that of Attorney-General Black, in a letter addressed to the Secretary 
of the Treasury, vol. IX. pp. 10 I, 102: 

"It is very well settled that when a Secretary bas officially decided or determined any 
matter or case, and goes out of office leaving the decision on record; his successor cannot 
lawfully overturn it, unless upon the production of such new evidence as would be sufficient 
in a court of chancery to _sustain a bill of review, or to get a new trial in a court of law. 
This rule is so obviously necessary, in order to prevent intolerable disorder and confusion in 
the business of the Government, that I do not think it necessary to set forth the many reasons 
by which it might be defended." * * * " * ;< * * "Is there 

. anything Mfore you now in the shape ot new evidence which will justify the opening of the 
case for another hearing? It must be remembered that a new trial is never granted, or a 
bill of review sustained, on the ground of new evidencP, except where such evidence ic: ne;'l" 
to the party as wdl as the court. If the party knew of the evidence, or might have known 
it with proper diligence, and did not produce it on the first trial, he is not to have another. 
He cannot make a mere experiment with a part of his evidence, and if it fails, try the case 
over again with better preparation." 

The second opinion is that of Attorney-General Bates, in a letter addressed to the Secre­
tary of the Interior, vol. X, pp. 62, 6:3: 

"I know of no statute which prohibits the head of a Department from examining and 
aUowing a claim which has been before rejected by his predecessor, even where no 
new evidence is adduced; and, without a statutory prohibition, I presume that he would 
have the power to do so. I do not think that the decision of the het~.d of a Department upon 
a claim before him has, upon the rights of claimants, the final and irrevocable effect of the 
judgment of a court of JUStice. Before giving them such effect, it would be necessary to 
introduce the care and precision in commencing and conducting proceedings, strictness in 
the admission of evii!euce, fullness of argument, and facility of appeal to the tribunal 
of last resort, with whil'h, iu (!onrts of just.ice, the law surrounds suitors. In the 
administration of the Exel'utive Departments, as a general rule, these forms are neither 
appropriate our possible, since the duties are ministerial ratht>r than judicial." 

" But while these decisions are not, therefore, of final effect, they are certainly entitled 
to great respect, and should not be lightly overthrown. The Supreme Court, in the case 
of the United States vs. The Bank of the Metropolis, (15 Pet., 400, l,) have gone so far 
as to say that where the rights of a third party had intervened, upon the decision of the 
Postmaster-General allowing a credit, the succeeding Postmaster-General had no power to 
reverse the decision of his predecessor, but resort could only be bad to the judicial tribunals 
of the country to correct the illegal allowance; and in 5 Opinions, 1 7, Mr. Attorney-Gen­
eral Johnson treated the practice of the Treasury DPpartment, in cases analogous to the 
oue before him, as conclusive upon the head of the Department. \Vhile I cannot accord to 
the decisions or even a practice of a Department an effect so binding, r concur fully in the · 
propriety of giving to them full weight and authority. Legal certainty is always desirable. 
and it can only be attained by respecting carefully-considered precedents ; and it is quite 
impossible to establish any departmental system of practice, if the opinions of each Secre­
tary are to fnrnish, for the time, the only rule of action. The convenience and interests of 
the Government, an!l the rights of claimants, require uniformity and certainty; and the 
well-considered deci,;ion of the head of a Dep'i.rtment ought only to be reversed upon clear 
evidence of mistake or wrong." 

These two opinions may be regarded as presenting the extremely rigid and the liberal 
views as to the propriety of the head of an Executive Department reviewing the action of 
and reversing the decision of his predecessor. The latter opinion is believed to be the fairer 
guide, at least in regard to business transactions, under the pressure of war. Amid the great 
anxieties, perplexities, and responsibilities of the war of the rebellion, aL a time when the 
events of a day might not only decide the value of our money, but the possession of our 
capital, if not the existence of our Government, would not seem to be a time particularly 
favorable to the calm consideration of questions of compensation for services. Indeed, 
about the time of his last action in this case, the danger of the capture of this capital "·as 
so serious as to make it necessary for the Quartermaster-General to call on his clerks and 
employes to volunteer in its defense. 

Hon. Mr. Pendleton, in his argument, copied hereiubefore, takE's the ground that there 
really was 110 fiual decision made in this case1 \Vhether be be correct or 11ot in that view, 
it is considered that, deeming the action of Secretary Stanton as his final decision, it may 
propl'rly be set aside. A mistake as to material facts will jm.ti fy tbe reversal of that de­
cision. 

The indorsement of the Quartermaster-General,February 10, ltlf54, (pagE> ,) "that he 
could not rrcommend payntent of over $iU,UOU for this servil'e completed, paid for, and 
settlPd," waf' caleu\ated to mislead the Secn•tary of \Var. How aud when was thi;; :;erY i<'e 
" paid for and ~(· I! ted?'. 

An al'count caunot properly be said to he "paid and settled" wl ten the debtor hac onl _.-
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paid a part thereof, and which part payment has not only not been accepted by the creditor 
as a settlement, but has been received by him under written protest against it being re­
garded as a settlement. 

The indorsement of the Quartermaster-General on the ''comparative statement,' ' (p. , ) 
was also calculated to mislead the Secretary of ·war. It is as follows: "The Louisville 
and Nashville has been more subject to attacks of the rebels than the Kentucky Central, 
which has had a singnlar immunity," &c. How singular was that'' singular immunity" 
appears in the evidence of the case. It may be doubted whether the Louisville and Nash­
ville or the Baltimore and Ohio roads suffered more from ''the attacks of the rebels,'' in 
proportion to the Government business done by them respectively, than did the Kentucky 
Central. 

The foregoing indorsements made by the officer who,;e particular province it ~as to inform 
the S<>cretary of \Varin regard to such matters, might well be accepted by him as estab­
lishiug to be true the statements therein made. It is respectfully suggested bat the Quar­
termaster-11-eneral was, himself, laboring unJ ero a mistake in regard to these matters. If 
these be indeed mistrtkes, they are vital ones, an<l opeu wiJe the way to a re-examination 
of this claim on its merits. 

\Vas what is called the decision of the Secretary of War, that is, the refusai to allow the 
Kentucky Central the compensation claimed for Government transportation prior to August 
1, l 864, "wrong," and is the evidence that sueh is the fact clear? The answer to this 
quc!ltion has been given, or at least atte.npte<l, in the first part of this report, and it is 
believed that if any such decision was given, i.t may be set aside on the grourid that the 
eviJence shows it to be elearly wrong. With the statement that it is believed said decision 
was founded on mistake, and was clearly wrong1 this report might close, but it is dPemed 
to be unjust to the memory of Secretary Stanton to close it without further remark. It 
is nut believed that the record shows he ever decided the question now submitted to his 
successor. 

The first decision of the Quartermaster-General, February 10, 1864, ( p. , ) was not ap-
proved by the Secretary of W ar1 but was sent back to the Quartermaster-General for fur­
ther report. That further report, March 15, 1864, (p. ,) contains the following statement. 

"Having carefully read the papers in the case, I have the honor to report that I cannot 
recommeuJ the payment to this roaJ, for service Jone and paid for, of an additional sum of 
many thousand dollars ." 

\Vbo would recommend the payment of many thousand dollars " for service done and paid 
for '!" The Kentucky Central was not asking a gratuity. It was asking pay for service 
done and nut paid for. The Quartermaster-General in this report assumed the very ques­
tion in dispute. This report was returned by the Secretary of War to the Quartermaster­
Geueral, April 4, 1864, (p. , ) for answers to various inquiries propounded. 

In his answer to these interrogatories, April 7, 1864, the Quartermaster-General says, 
among other things, (p. :) 

"I have the hon9r to return herewith my report of the 15th ultimo, relative to the appli­
cation of the Kentucky Central Railroad Company for additional allowance on freight here­
tofore transported on Government account, and paid for at Government rates, which was 
returned to me on the 4th instant, for report on several questions as indorsed." 

it * .+ * -)(. * * * * * 
(Anu ou p. :) "I respectfully recommend t'b.at it be decided that accounts already paid 

shall not be re-opened in order to grant increased allowance." 
.. .. .. * * * 

On this report is the following indorsement, (p. :) 
"The eouclusions ot the Quartermaster-Geueral with regard to the Kentucky Central 

Railroa<l are approved. 
"By oruer of the Secretary of War: 

"WAR DEPARTMENT, April 15, 1864." 

''C. A. DANA, 
"Al!siitant Secretary of War. 

Five days after this action, the attorney of the Kentucky Central, H. S. Magraw, esq., 
inclosed to the Secretary of \Var, a "supplementary statement," made by Mr. Ransom, the 
secretary of the company, asking, "as a simple matter of justice, that a careful examina­
tion of all the papers, together with the proofs, may be had before a final decision is ren­
dered in this case,., (p. . ) This letter, with inclosures, was returned to the Quartermas­
ter-General, bearing the following indorsement under the hand of the Secretary of \Var: 

''Referred to the Quartermaster-General, with instructions to call for the report and facts 
within applied for. 

"EDWIN M. STANTON, 
"Secreta1·y of War.'' 

The next indor~emeut appears to be the following : 
"Referred to th Quartermaster-Generttl to report whether the additional rates of com 
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pensation asked for by the Kentucky Central should or should not be applied to future serv­
ices of the road. 

"By order of the Secretary of War. 

"WAR DEPARTMENT July 14, 1R64." 

"C. A. DANA, 
''Assistant Secretary of War. 

It is submitted that this indorsement is not in accordance with the preceding indorsement 
made by the Secretary under his own hand. This indorsement limits the reference to the 
question of additional allowance to the fature service of the road. The Kentucky Central 
never so limited its demands, and the paper submitted by Mr. Magraw Jid not discuss the 
case at all with reference to future service. 

July 27, 1864, J. J. Dana. captain and assistant quartermaster, submitted to the Quar­
termaster-General a "brief of the application of A. H. Ransom, general agent Kentucky 
Central Railroad Company,' · in which the captain uses the follovdng language: 

"I understand that the question of re-opening past accounts and allowing an additional 
compensation to the Kentucky Central Railroad Company, having been adversely reported 
upon by the Quartermaster-General, now awaits the decision of the War DE-partment, advice 
of the action of the Secretary not having been received here. The question now submitted 
by the Secretary is whether the additional rates of compensation asked for by the Kentucky 
Central Railroad Company should or should not be applied to future service of the road." 

Two days thereafter the Quartermaster-General returned the papers to the Secretary of 
War, with his indorsement, heretofore refetred to, recommending the additional allowance 
asked for, to be applied to the future earnings of the road. On this report is the following 
indorsement : 

"The recommendation of the Quartermaster-General is approved. 
"By order of the Secrfltary of War. 

'' vVAR DEPARTMENT, August 3, 1864." 

"C. A. DANA, 
"Assistant Secretary of W111'. 

The uext indorsement of the vVar Department, whicb appears to have been madP. about 
the 7th of November, l 864, is on the envelope, marked "Kentucky Central Railroad. Report 
of Colonel Swords;" and in this "Referred to Quartermaster-General to send Colonel 
Swords's report to solicitor of War Department. E. M. Stanton, Secretary of "'War." 

Thus it seems that wherever the Secretary of War makes an indorsement in his own hand­
writing it indicates that he considers tl1at the claim is still undetermined. 

The letter of the Solicitor of the War Department in answer to this reference is to the 
effect that the Department had not taken final action on this claim. He says: 

"The rates to be paid are in this, as in all cases, a matter within the sound discretion of 
the Quartermaster-General, or other officer having charge thereof. It is purely a matter of 
contract to be regulated by the equities of each particular case. 

"There is no rnle of law, or of this Department, that will prevent the payment of such 
rates as the Quartermaster-General shall see fit to pay, subject to the approval of the Secre­
tary of War." 

This review of the facts on this point leads to the conclusion that Secretary Stanton went 
out of office without leaving on record a decision on the claim now presented, and it is 
therefore heltl that the previous action of this Department on this claim has not been such 
as now to prevent its allowance should the Secretary be of opinion that it is just. 

An explanation of the long interval that elapsed before this claim was again called up 
for consideration is offered in the letter of Hon. George H. Pendleton. 

In rPgard to the suggestion that the claimant should be referred to Congress or the Court 
of Claims for relief, it is respectfully submitted that the settlement of this claim properly 
belongs to the administration of this Departnwnt. If the Secretary believes it to be an 
unjust claim he will reject it. But should he be of opinion that it is a just one, it is not 
seen how he can properly rPfer to another branch of the Government the settlement of 
questions arising in the transaction of the ordinary business of his Department, or why he 
should subject the claimant to further delay and expense in the prosecution of a claim 
recognized to he j nst. It is scarcely less a wrong to delay than to rPfuse j nstice. 

The cot1clusions having been reached that this claim is just, and that there is in the pre· 
vions action of this Department no bar to its preo,;ent allowance, it is respectfully recom­
mended that the foregoing claim of the Kentucky Central Railroad Company for one hun­
dred and forty-eight thou,;and five hundred and fifty-three dollars and eig-hty-two cents, 
($148,5i)3.82,) balance claimed to be due for services rendered as above stated, and not fully 
paid for, be allowed, to be ~h~rg:ed to the "Appropriation for t~·ansportation of the Army 
prior to J nly J, 1870," and 1t JS further recommended that the cla1m be refl:lrred to the Quar­
termaster-General to be sent by him to the Third Auditor of the Treasury for settlement and 
payment. · 

W. M. DUNN, 
Assistant ,Jndge-Advocate- General. 

\VAR DEPART;\fF.NT, May 21, l·m. 
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This report has been examined by me and has receiYed full and personal consideration. 
I have no doubt as to the justice of the claim and the propriety of its allowance. The recom­
mendation of the report is approved. 

MAY 2D, 1371. 

WM. \V. BELKNAP, 
Secretary of War. 

Now, there is no record that I can find showing that those papers were ever returned to 
the Secretary for his action. They may have been or may not have been. 

I would like to say just here that I don't know whether the Quartermaster-General knew 
at the time he rejected this claim, that the payments had been received under protest, 
because that fact did not appear upon the vouchers, as I understand it. Mr. Bowler at that 
time, I believe, owned the road, or claimed to own it, and it seems from the testimony that 
he or his clerk wanted to indorse the protest on the face of the voucher, but from the reports 
made to General Swords it appears that the quartermaster at Cincinnati told him he could 
not do that; that he had his orders from the Quartermaster-General to pay him such a rate, 
and he might make out his bills accordingly. Now these bills coming to the Quartermaster­
General's Office with nothing in the way of protest might make him think that it was all 
square and that the payments had been received in full, without protest. 

By the CHAIRl\IAN: 

Q. Mt. Danford in his question stated that this claim was given you by the Secretary of 
War to examine. Did he give it to you in any unusual way ~-A. No, sir; it was the 
usual thing for him to do. . The only thing about it that was unusual was, that he 
called me into his office about it. Ordinarily he sent the papers to me, but he called me in 
in this case saying, "Here is a claim that I am bothered about "-I think that was his re­
mark, and that the Quartermaster-General was opposed to its payment. It was my busi­
ness to examine it anyhow. If it had gone to the clerk, he would have sent it to my room 
without any direction at all. 

By 1\Ir. DANFORD : 

Q. But unless the claim bad been referred to yon in this way you woulu not have ex­
amined it ?-A. No, sir; I had nothing to do with it unless it was referred. I never insti­
tute action upon any question. 

By the CIIAIR1\1AN : 

Q. And your action upon this 'vas in the usuallil'e of your duty 7-A. Yes, sir. 

II. 1\Iis. 184:--~3 
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TESTIMO~Y RELATING TO THE CHARGES AGAINST GE~­
ERAL 0. E. BABCOCK. 

\VASlllNGTO~, ll1anlt :1J, li)i(i. 
C. S. BELL, being sworn and examined, testified as follows: 
I reside in Jackson, Miss. In June, 1872, I think, I came to \Vashington to apply for a 

post-tradership in Texas, Fort Davis, or any other post I could get. I had recommendations 
from many officers of the Army, including one from General Reynolds, under whom I had 
served in 1R69 and 1870, in the secret service, in hunting down some of the murderers of 
the bureau and Army officers. ·when I came to Washington I saw the Secretary of War and 
told him that I wished to secure a post-tradership. I had in my hands a number of recom­
mendations from difl'erent officers for services rendered during the war and afterward. He 
seemed considerably ofi:Emded at my calling on him on that business, and said if be had known 
that that was the only object of my visit, he should not have seen me. I told him it would 
not take me but a very brief time to get out of his office. I went out and had got to the 
further end of the building, when a young man came out somewhat in a hurry. I assumed 
that he belonged to the Department, from the fact that he bad no hat on. He said that the 
Secretary desired to see me, and I went back. When I went in, the Secretary told me that 
he had been greatly annoyed by various applicants for these posts. I do not remember ex­
actly what shape the conversation took, but I know he asked what the post was worth. I 
told him I did not know. He said, "Is it worth $2,000 a year Y" I supposed he was merel.Y 
asking me as a matter of opinion as to the value of such posts there, and I tolt~ him I sup­
posed it was worth that. Said he, "Can you pay $2,000 a year?" Said I, "I will pay 
nothing for it." There was very little more said, and I went away. 

By the CIIAIR:\1AN: 

Question. In that conversation dill yon distinctly understand hint to ask yon to pay him 
$<!,UOO for it ?-Answer. Well, owing to the nature of the conversation that occurred before I 
went out, I rather thought he was trying to trap me, to get me into some sort of an ofi'er, per­
haps. I did not choose to go any further with it, and I let the matter drop. I had no direct 
recommendations for Fort Davis, nor did I make any application in writing. I had never 
met tbe Secretary previously, and I thought the conversation was rather strange. 

Q. He asked you if it was worth $2,000 cash to him, was that it ~-A. 0, no, sir. He 
asked me, after the previous conversation, "Is the place worth $2,000 a year?" I told him 
I thought it was. Says be, "Will you pay ·2,000 a year¥" in those terms. I said I would 
not pay anything. 'fbere was very little conversation occurred. I went out. I have l a l 
other matters there since, or another matter. I diet not think, from the nature of the servic3 
I bad rendered, that I ought to pay anything for a thing of that lnnd, if that was what he 
meant; but at the time I considered it an attempt to entrap me, on account of the sharp words 
that had passed between us. There were some sharp words. 

Q. What was the cause of those sharp words '!-A. Prom the 'my that he received me. 
He received me very brusquely when I told him what the object of my calling on him was. 
He said if he had known that was the object of my calling· on him, he ·would not have 
seen me. 

Q. What did you reply ?-A. I told him it would not take me long to get out. That was 
about the substance of it. I saiu some other words that I do not remember now, rather sharp 
words. I was a little angered. I had very strong letters, I considered. However, I will 
mention that, some three weeks before this became known, I left here (on the 12th of Feb­
ruary) going "\Vest, in company with a gentleman named James H. Day, of Texas, and I 
suppose that is the way this matter came before this committee. I had no intention of men­
tioning the matter publicly, but I mentioned it then as a mere episode that had occurred to 
me in my trip to Washington. I did not know that the War Department was undergoing 
any investigation at the time, especially the Secretary. 

Q. You say that after you had left the building and got to the- door, a bare-headed person 
came out and requested you to return ?-A. He said that the Secretary would see me again. 
The Secretary spoke then in a sort of apologetic tone, and referred to the number of appli­
cants that were annoying him. 

Q. Do you know C0lonel Goodfellow ?-A. Ye~. 
Q. Do you know Mr. Crosby?-A. I have met him three or fo.tr times rerhaps, in con­

nection with business matters. 
Q. Do yon know anything \Vitll rPgnrcl to tho;;e gentlemen :-A. I rJo r.ot. 1\Iajor Good-
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fellow was judge-advocate general at the time I was with General Heynolds, and he had 
cognizance of a good deal of my work. 

Q. Have you informed any one that Secretary Belknap used his chiPf clerk, Mr. Crosby, 
and Colonel Goodfellow, an Army officer on duty in the War Department, as agents and go­
betweens in such affairs ?-A. No, sir; not to my kn::>wledge. I have no knowledge of any­
thing of the kind. 

Q. You have never st.ated so to Mr. Day or to any one else ?-A. No, sir. 
Q. You have no recollection of it at all7-A. No, sir; I perhaps mentioned in that con­

versation with Mr. Day that I knew Goodfellow and Crosby, and that I had a claim there in 
reference to a case where I had apprehended two murderers of an officer of the Fourth Cav­
alry. That, however, had nothing to do with this matter. 

Q. Have you been a good deal in Texas ?-A. I left there five years ago. I left there in 
.July, 1870, but I have been back there repeatedly on Government work. 

Q. Have you ever heard any of the post-trauers out there ta1k about what they paid for 
their posts ?-A. 0, yes; I have heard of it. It is common talk in San Antonio and Aus­
tin. 

Q. Have yon ever talked with any of the post-tra]ers themselves upon the subject ?-A. 
No, sir; what I bearJ was from Army men. I was connected intimately at Army head­
quarters. 

Q. \Vere yon out there when General Reynolds remo...-ed his headquarters from Austin to 
San Antonio '!-A. No, sic: I was there while the movement was agitated. 

Q. Do you know anything al o:.It a public meeting being held in 8an Antonio with refer­
ence to that matter .-A. I heard of it. I don't know it. 

Q. Do you know of money being subscribed to get General Reynolds to remove his head­
<luarters?-A. I do not. 

Q. Do you know what induced him to remove his headquarters to San Antonio ?-A. Not 
of my own knowledge. 

Q. What was the general report? -A. \Vel!, the general report was tl1at San Antomo was 
the center of all the transportation lines, and that it would be better for all parties to have 
the headquarters removed there. That >vas the talk. \Vell, it was talked, too, that there was 
n~o:1ey in it. Adams and \Vicks there bad nearly all the transportation contracts. 

Q. Are you acquainted with Adams and Wicks ?-A. I have met them, but I can't say 
that lam acquainted with them. There was some talk about over-measurement of transpor­
.tation routes. There are all sorts of rumors. 

Q. \Vhen were you in Texas last ?-A. Last May. 
Q. \Vas it then that you beard these reports ?-A. I heard them in 1870. 
Q. \Vere you there when General McCook was there ?-A. He was on the Rio Grande. I 

bc!!ev~ he was at Brownsville w ben I was out there. 
Q. Did you ever make any other application to the Secretary of \Yar than the one you 

have spoken of here ?-A. No, sir; one was enough for me. 
Q. Did you ever call upon any person here at Washing-ton to assist you in getting an ap­

pointment ?-A. No, sir; I never do anything of that kind. If I am not quite sure my­
self--

Q. Are you acquainted with General Hedrick, of Iowa ?~A. No, sir. 
Q. Do you know General 1-Hc:e of this city ?-A. No, sir. 
Q. What business are you engaged in now ?-.A. I am on detective work; not at present 

for the Government. 
Q. You were a detective and scout for years in Texas?-A. Yes, sir; I have also been 

acting as special agent of the Internal Revenue Department. 
Q. Who appointed you ?-A. Mr. Chandler. 
Q. Have you rendered any recent service in that Department !-A. Not since the 16th of 

Februarv of this year. 
Q. Ai·e you personally acquainted with Mr. Chandler ?-A. I am. 
(~. Did he appoint you of his own motion, and if not, at whose solieitatio11 ?-A. The 

President of the United States. 
Q. Are you acquainted with him personally ?-A. Yes, sir. 
(~. How long have yon known him f-A. I have served him at intervals since 186:2. 
Q. Had you his recommendation when yon went to the Secretary of \Var f-A. l had. 
Q. Had you General Reynolds's ?-A. I did not ask any but the President's. The recom-

mendation was of such a character that I did not think I needed any other. 
Q. Have you got that recommendation of the President with you ?-A. I have not. 
(~. Can yon send it ?-A. I do not think I can reach it at present. 
(~. What time was it dai'ed ?-A. The latter part of December, m75. 
Q . I thought you said you had it with you when .you went to ~he Seeretary of \,-ar !O ap­

ply to be appointed post-trader ?-A. I had papers from the President then, but they d1d not 
pertain to that matter; they were general. 

Q. Then this recommendation you now speak of was a recommendation to the Secretary 
of the Interior to appoint you as a detective ?-A. It did not specify that ; it was a general 
recommendation to give me an appointment; it was on a card. I think it ran something 
like this: "Hon. '/; . Cba'ldler, Secretary of the Interior: I commend to you the bea1er, Mr. 
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C. S. Bell, for an appointment; he has rendered valuable service during the war and since." 
I know it covered one full side of the card and a portion of the other. I handed it to the 
Secretary of the Interior. I went there a day or two afterward to get it and he could not 
tind it, although he had a very careful search made. 

Q. On that recommendation the Secretary of the Interior appointed you ?-A. I suppose 
he did. I know that the President and Mr. Luckey both spoke to him personally about ap­
pointing- me. I received the appointment January 5. I have it here. 

Q. Please produce your commission. 
The witness produced the paper, which was read as follows: 

"DEPARTMENT OF TilE INTERIOR, 
" 1Vasltington, January 5, It376. 

•· Charles S. Bell, of Missouri, having been examined and found qualified, is hereby ap .. 
pointed to a clerkship, class 1, in the Pension .Office, to take effect when he shall have filed 
the oath of office and entered on duty." 

The WITNESS. I will state here that there is no such office as special agent of the Interior 
Department. They are appointed as clerks and detailed to that duty. 

Q. Did you file your oath ?-A. Yes, sir; on the 7th ::>f January. 
Q, And entered on your duty '?-A. Yes, sir. 
Q. ·what was your salary ?-A. Twelve hund1ed a year, and, 3 per diem and traveling 

expenses. 
Q. That amounts to about $2, 100 a year?- A. About $2, 195. 
Q. What duties have you entered upon ?-A. I bad a large list of cases sent to me at 

Saint Louis, subsequently, but I have never investigated them. 
Q. Who sent you that list 2-A. They were sent by Mr. Gill. 

By Mr. DANFORD: 

Q. When yon sent your card in to the Secretary of ·war, did you send any papers in with 
the card ~-A. No, sir ; I had the papers with me. 

Q. When you went into his office, did you present your papers asking for an appoint­
ment !-A. I had them in my hand and told him the o~ject of my mission, and ofl'ered him 
thP papers, 

Q. Did he look at them before you went out of the office ?-A. No, sir. 
Q. You parted with him in some anger 1-A. Yes, sir. 
Q. You were not feeling· very kindly at the manner of your reception ?-A. Most assured­

ly not. 
Q. And be was not feeling very kindly toward you for calling upon that business ! -A. 

He did not seem to be. 
Q. And then your idea is that he called you back and asked you ho\v much you would 

give if he gave you a post-sutlership ?-A. I do not say that. 
Q. Is that the impression you intend to convey to this committee, that he offered you one 

of these positions if you ·would pay a couple of thousand dollars ?-A. No, sir; I have 
stated it as it occurred. 

Q. What was your inference at the time ?-A. \Yell, owing to the words that I had had 
with him, I thought it was an attempt to entrap me into some offtJr, and perhaps take some 
advantage. 

Q. What were your feelings towanl the Secretary of \Yar when yon parted with him ?­
A. I did not feel very pleasantly . 
. Q. Did you go out and tell what he had vffered you ?-A. I did not; I did not have 

tllne. 
Q. Did yon not have time until the downfall of the Secretary to report this thing '? -A. I 

never reported it ; I don't remember having mentioned it. 
Q. Yon have been in the service of the Government almost eonstantly since that time?­

A. A good deal of the time. 
Q. Did you not conecive it to be your duty to tell the President or anybody else that the 

,~'rcretary had made an infamous proposal ?-A. No. 
Q. Why didn't you?-"\. Well, the Secretary of ·war weigbed a little more than I did, 

and I thought I would not fight him. I have haLl experience since, then in another 
matter. 

(l. Is that your experience, and is that the way you conduct yourself as an officer of this 
Hovernment, to conceal or fail to;report such matters as that ?-A. I have had an opportu­
nity of seeing how men considerably stronger than myself suffered in that way; some have 
been sent abroad and some have been shelved. 

Q. You thought you would not be shelved ?-A. Fthoucrbt"I would not han anvthin()' to 
do with it. ~ 0 

• J "' 

Q. Is. that the reason yon did not report to the President or anybody else ?-A. Well, 
!here m1~ht have. been. a multitude of _reas.ons in my mind. I cannot say that it dwelt long 
m my mmd, but 1t revived afterward m YJew of another matter. I suppose I met with the 
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common experience of other men here getting bluffed at the Departments ; if a man does not 
consider that he is heavy enough to carry it through, he had best let it alone. 

Q. That is what you did 7--A. I did. 
Q. You did not have any place when you ''let it alone" that time ?-A. No, sir; I uitl 

not receive one until the spring of 1874, I think. 
Q. That wag about two years after the Secretary bad made that offer ?-A. Yes, sir; I 

bad a very good position under the State government of Mississippi, aud I retu rr:ed there 
and resumed it. 

By the CnAIRl\IAN : 
Q. \Vho was post-trader at Fort DaYis at the time y on made application for it ?-~"-· I 

don't remember. 
Q. How did you happen to fix on Fort Davis ?-A. \Yell, General Ed. Hatch had com­

mand there for the time, and I served with him during the war, and knew him very well, 
and I thought I would like a position out there if I could get it. 

Q. Do you know Simeon Chaney ~-A. No, sir. 
Q. He was the trader there from October 5, 1870, to Xoventbcr 5, 1874 !-A. I do uot 

know. It was in 1872 that I came here. 
Q. Under that appointment in the Interior Department were you interested in the Bab­

cock case in Saint Louis 7-A. No, I was not. 
Q. Were you sent out there to take any part in it ?-A. No, sir; not under this appoint­

ment. 
Q. Under any appointment ?-A. No, sir. 
Q. Were you never employed in any way in connection with that case ~-A. K ut by the 

Government. 
Q. By whom, then-General Babcock ?-A. [HPsitatingly.] No; I cannot -~ay that I 

was. 
Q. By his counsel f-A. No, sir. 
Q. By anybody for him ~-A. By some oue acting for him-I suppose actin6· for him ; 

they said they were; I was employed in November. 
Q. What services were you to render under that employment ?-A. [After a pause.] I 

would like a little time to reflect upon that matter, so as to put it in shape. 
Q. I only want the truth. It is not very hard to tell that.-A. I do not know as that 

has anytl,ing to do with this case. 
Q. \Ve will determine that after we hear it. I only want to know who employed you.­

A. In regard to those Saint Louis whisky matters! 
Q. Yes. General Babcock is an officer of the Army, and I propose to inquire about him 

now.-A. Well, I was employed by Mr. Luckey, the private secretary of the President. 
Q. 'Vbat were you to do for Mr. Luckey ?--A. To make it as brief as possible, I was to 

look into the hands of the district attorney there, Colonel Dyer, and see what evidence there 
was against General Babcock. 

Q. You were sent by Mr. Luckey, then, to go out there and inquire what case there wa<; 
against General Babcock 7-A. I was there at the time. 

Q. Did Mr. Luckey write to you ?-A. No, sir; I met him there at the hotel. 
Q. How were you to do it ?-A. I was simply to visit the district attorney's office, a<; I 

had the run of the office there, and see what evidence there was. 
Q. Did you go there and get hold of it ?-A. I did. 
Q. With the cons(\nt of the district. attorney ?-A. No, sir. 
Q. You got it surreptitiously, •hen 7-A.. I did. 
Q. At the suggestion of Colonel Luckey ?-A. Yes. 
Q. Did you furnish what you got to Colonel Luckey !-A. I Jid; that was in .~:' uvember, 

at the Lindell Hotel. 
Q. Was there any other person conneeted with Colonel Luckey that yon know of?-A. 

A gentleman named A. C. Bradley, of Washington, who said he was acting as one of the 
counsel for General Babcock. 

Q. What information did you furnish Lucl,ey ?-A. I told him that the evide11ce against 
General Babcock at that time was weak. I did not give him copies of any papers. 

Q. Had you read the evidence against Babcoek that was in the district attorney's office?­
A. 0, no; I only knew from what I heard in the office, and what Colonel Dyer himself told 
me. 

Q. Did Colonel Dyer know that yon were the agen t of Luckey ?-A. No, sir; no t a t that 
time; subsequently be did. 

Q. Did you look over the papers in that office ?-A. Some of them. 
Q. Did you read them all ?-A. I read a g-ood many of thtlm. 
Q. Where did you get the papers in the office ·~-A. On the table and in the drawers. 
Q. Was that the secJet servic<' that Colonel Luckey told you to render him ?-A. It was. 
Q. He told you to go there and find-- ?-A. To go and find out all I could ; I wish to 

state that at that time I believed, from the conversations I beard in the district attorney's 
office and among many influential men outside, that this attempt to implicate General Bab­
cock was made for the purpose of injuring President Grant, whom I had served as a scout 
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during the war anu for whom I had a strong regard; these men claimed to be stroug friends 
of Bristow; I saw many telegrams that passed between Washington and the district at tor· 
ney there and others, and it looked that way ; I believed that until another matter came up 
there, and then I thought the parties out there were acting wii.hout authority, and perhaps 
were overanxious, and I believed it until I came to ·washington; when I came here I 
found that I was on the wrong track, and I dropped the case, and I took measures aftcn,·ard 
to cause information ta reach the President that the idea was wrong. 

Q. That Babcock was not guilty ?-A. That he was guilty. 
Q. You informed the President that Babcock was guilty ~-A. I took measures to inform 

him that I believed he was guilty; I did it because the President himself told me that if 
General Babcock was guilty he wished to know it; he wished nothing concealed, and he 
wished him punished. I took the President at his word, nnd informed him of it, and I got 
my dismissal in three days afterward. I have got it here. 

Q. Had you any conversation with General Babcock in regard to this matter ?-A. Fre­
quently; probably a dozen times after I arrived here in December. 

Q. That was before the trial ?-A. YAs. 
Q. If at any time General Babcock admitted to you that he was guilty, please state it.­

A. His admission was clear enough. If they wanted me to get evidence out of the office and 
destroy it, it was clear enough. 

Q. Did he admit to you that he was guilty ?-A. I tolu him what Bradiey asked me to do 
in Saint Louis, and instead of dissenting he said that he did not wish me to get the evidence 
out of that office unless I could get the whole of it; that if I got part of it, it would be 
worse th~tn none. 

Q. What had Bradley asl,ed you to do !-A. He had asked me to get the eYiLlenec out of 
the office and bring it to the Lindell Hotel. 

Q. What was to be done with it there ?-A. Destroy it. 
Q. Was Colonel Luckey present when Bradley told yon to do that ?-A. I believe not. 

I believe this was in Bradley's room, No. 165, in the Lindell Hotel. The proposition ·was 
made after Luckey came East, in the latter part of November. I went down ·with Bradley 
aml Luckey to the depot when Luckey went to take the train to go East, and he told me to 
consult with Bradley; that Bradley was there in the interest of General Babcock; that this 
whole move was not against Babcoek, but against the President, and for me to consult wHh 
Bradley and to act with him. 

Q. And Bradley told you to get that evidence out of the district attorney's office, anu 
bring it to the Lindell Hotel to be destroyed ?-A. He did. 

Q. Did you attempt to get it ?-A. No, sir; I did not. 
Q. Why didn't you ?-A. Well, I thought that was going rather too far in the matter. 
Q. You had told him all you knew of it f-A. Yes. 
(~. When you came back here you say you had a conversation with General Babcock!­

A. Yes. I met him at No. 2100 Pennsylvania avenue; [the witness produced a memoran­
dum of the number of the house, given him, he said, by Luckey ; ] in that coliversation I 
related all I bad seen and heard in Saint Louis, and I told him of this proposal of Bradley's; 
he said he did not want me to get it unless I got the whole of it; that part of it woulcl be 
worse than none. 

Q. If, in your conversati.on with General Babcock at that place and on that occasion, or 
at any other place or on any other occasion, Gl'neral Babcock admitted to you that he was 
guilty I want you to state it.-A. The matter was talked over between us afterward, ancl 
he remarked that if I got it I should be well rewarded. I told him I didn't like to go into it. 
I also met his counsel, Mr. Storr~. I was at General Babcock's house six or seven times, 
~024 G street. 

Q. What occurred there when his counsel was present ?-A. There was a great JPal of 
talk. I gave them a written report of all that I had seen and heard at Saint Louis. I haYe 
not a copy of the report. General Babcock, I suppose, has the report. 

Q. What were the main features of that report? -A. I had given them this report previous 
to this talk about getting the evidence, and up to that time I still thought that the matter 
was intended as a political move; when this matter came out I dropped it. I left here the 
19th of January, and went to New York and did not return until about the 8th or 9th of 
February. I then took the President at his word, in what he had said in regard to General 
Babcock's guilt, that if he was guilty he wanted him punished, and I took measures to 
send him information. However, I have got too far along in the story. After I left Saint 
Louis I gave the thing up-after Mr. Bradley left Saint Louis, which was a night or two 
after Mr. Luckey left-and I went to Lexington, Ky. From there I wrote to Mr. Brauley 
and aske<l him to return my letter, and he did so, accompanied by the following : 

"WASHINGTON, December 9, 18iG . 
.. c. s. BI:LI., EE(l·: 

"Yours received to-day aud h Jrewith returned. I am authorized to re1nest you to Ct. me 
on immediately, and to ~myth~ t you will be eared for. 

;' Yonrs, truly, 
"A. C. BRADLEY, 

" G35 F Street, Washingtun : 
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It was i11teudeJ that I should be appointed special agent in the Attorney-GelJeral's Office 
and sent to Saint Louis to continue my work, and here is the key of the cipher that was 
g-iven to me to communicate with. [The witness here produced the original of the cipher, 
published in the New York Herald on February 10, and the key.] 

Q. Do you understand this key ?-A. Yes, sir. 
Q. You say you came on to be appointed in the Attorney-General':; Office ?-A. Yes, sir; 

a special agent, and to be sent to Saint Louis. 
Q. Were you appointed in the Attorne;y-General's Office ?-A. I was not; bnt I was to 

he appointed, and I had a card from the President to Attorney-General Pierrepont similar 
to the one I had to Secretary Chandler. 

Q. A card asking to have you appointed special ag-ent ?-A. It did not say so : it said, 
• ·This is the man of whom I spoke for that appointment,'' or something to that df~ct. 

Q. You were not appointed ?-A. I was not. 
Q. Why were you not appointed ~-A. That was about the 15th of Deeemher. and the 

Attorney-General delayed the appointment from day to day, and finally went off with the 
·congressional excursion to Philadelphia, and when he came back it was delayed. I reportell 
to the Prrsident two or three times that the appointment had not been made, and I finally 
found out that the Attorney-General was in consultation with the Treasury officials, and he 
.'aid that he had ascertained that Mr. Dyer would not consent to my working in his office 
any longer. I asked the Attorney-General how he knew that. He told me that he had had 
a conversation with, as he expressed it, a high official that he met frequently. I asked him 
why he had disclosed my name to that offieial, and said to l1im that if I was out there, and the 
district attorney was inimical to my mission, I could find it out myself. He said that he 
had casually mentioned it; that this official had come to his house, and they had had this 
conversation. He said he had my instructions all written out to send me to Saint Louis, 
and he asked me if I wished to go there under the circumstances, and if I thought I could 
be of any use now that they know my mission. I said I didn't think I could. I reported 
that to the President, and it was decided that I could not be of any service under the cir­
cum~Stances if I ·was appointed in the Attorney-General's Office. 

Q. Because ~Ir. Dyer understood the object of your goiug there ?-A. Yes, s'.r; I sup­
pose so. 

Q. And the object of your going was to get hold of the testimony ?-A. It was to see 
what was going on. I had no intention of taking the testimony. That cipher Luckey 
gave to me at the presidential mansion one night about the 20th of December. 

Q. Is this cipher in Luckey's handwriting ?-A. Most of it. 
Q. Did you ever communicate with Luckey by means of this cipher ?-A. I did not, be­

cause I was not appointed by the Attorney-General to be sent there. 
Q. This cipher was to be used in case you went out under the appointment of the At­

torney·General ~ You were to be then in Mr. Dyer's office in Saint Louis ~-A. Yes, sir. 
Q. And this was a cipher by means of which you were to communicate to Colonel 

Luckey the results; what you discovered in that office '?-A. I bad a full consultation with 
regard to it by direction of the President. The President said that if General Babcock was 
guilty he wanted him punished, but he did not want him persecuted if he was innocent. 

Q. How did you communicate the information to the President that you believed that 
Babcock was guilty ?-A. I went three times and tried to have an interview with him and 
failed, and then I put the thing in a shape that I could get it to him; I got it to him through 
a, newspR.per; I put it in that way because I did not care to trust anything in wnting in 
the bands of any one there to go to the President. I had made up my milld that the case 
was in ~uch a shape that I could uo nothing further in it, aud I dropped it. 

·Q. What newsp1per did you make that publication in ?-A. In the New York Heralu. 
Q. This [cipher published in the Nevr York Herald] is a facsimile of the cipher which 

:Ylajor Luckey gave to you ?-A. Yes, sir; you can read the statement at the bottom of it 
a nd you will see there what I state about it. 

Q. You sent this paper to the President of the "'C'nited States ?-A. I did; I marked a 
·opy and sent it to the President, and I have reason to believe that it reached him. 

(~. Did he know that it came from you ?-A. I do not know how he conlll haYe avoideL1 
mowing it, from what had occurred. 

Q. Did he know that you had this cipher ?-A. I do not think he did. 
Q. In your conversations with Babcock in regard to this matter, did yon say to l1im that 

you had proof of his guilt !-A. No, sir; I told him what evidence Wi1S there; other evi­
. lence came in just before I left there, and I told him >>'hat the evidence was, so far as I 
knew ; he rC'peatedly said to me that there ·were papers and telegrams of his which, if the 
prosecution got hold of, it would be almost impossible for him to explain : that was toward 
the close of our consultations. I saw llim frequently for a period of perhaps three weeks. 

Q. Who paid yon for the services that you rendereu out there ?-A. I received very little 
pay, indeed. 

Q. What did yon get?-.-\. I do not know tht> amouut I got without 1uo1dng OYer my 
memoranda. 

Q. Did it amount to $100 ?-A. More tl!an tba.+. 
Q. One thonsand dolla:s 1-A. 0, no. 
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Q. About bow much ?-A. Perhaps 3'200. 
q. Who paid it to you ?-A. It was paid to me by Dradley and Babcoch. 
Q. How did they pay it to you-in cash V-A. Yes. 

BG3 

Q. How much did Bradley pay you of the amount ?-A. Sixty dollars. 
Q. And Babcock paid you $14U ~-A. No; he did not pay me as much as that.; I said 

about $~00. Perhaps General Babcock paid me $100 in all. I will state that "·ben I went 
away from Saint Louis I had given up the case, but when I received this communication 
from l\fr. Bradley I gave up a position that was paying me about $200 a month to come on 
here, and then, afte r a delay of about five weeks, I receh·ed this appointment in the Interior 
Departme!lt. 

Q. 'l'hat yon hold now ?-A. No, sir; I do not. Three days after I communicatctl tllis 
i nformation to the President I received my conge. 

Q. But I understand that you now hold an appointment ?-A. I do not. On the lGth of 
February I was notified that my services were no longer required. I will state that I took 
measures to iut(n·m the President of my knowledge of this matter, and after that I lost my 
commission. I have my letter of dismissal here. 

Q. Were you to be employod in the district attorney's office at Saint Lonis by Bradley, 
Luckey, antl Babcock, for any other purpose than to attempt to prevent the conviction of 
Babcock ?--A. 'l'hat was what they understood, but the President did not understand it that 
way at all; at least I believe he did not. He said to me that he wished me to see what was 
going on, and if there was any attempt made to introduce forged or false testimony, or any 
prejuuice against the defendant, that he wished to know it, and I was to make my reports 
to the Attorney-General, and that, if General Babcock was gullty, he wanted him punished. 
That is what the President said from the start. 

Q. Did you tell the Attorney-General that, in your opinion, Babcock was guilty ?-A. I 
had not arrived at that point at that time. 

Q. Did you at any time tell him that ?-.A. No, I did not. 
Q. Did you ever tell it to Luckey ?-A. I did not. 
Q. Did yon eYer tell Bradl£>y so '!-A. It was not necessary. They fully uuuerstood the 

case. 
Q. Do you mean that they lcnew he was guilty ?-A. I do not say that. They, however, 

thought there \Ycre many documents in existence that it would be very difficult for him to 
explain, as they stated to me. 

Q. Did you ever take any documents out of the dishict atton:ey's office in Saint Louis?­
A. I did on one occasion-reports, notes, and memoranda in regard to the A very matter­
but they were chiefly matters that had been published before. 1 have explained that all to 
the district attorney, to his full satisfaction. I believe I took one telegram away from there; 
a telegram from Bluford Wilson; but that has all been explained to District Attorney Dyer; 
he understands the whole matter, and was perfectly satisfied with the explanation. 

Q. He was entirely satisfied with your conduct in trying to get his papers away from 
him ?-A. \\7 ell, there is an understanding there, and that I do not know that it is necessary 
to explain to the committee. 

Q. I do not care about it if it would be detrimental to the public service. ·with whom 
else did you have any negotiations here in ·washington with reference to the Babcock mat­
ter save Luckey, Bradley, the Attorney-General, and the President ?-A. His counsel, Mr. 
Storrs; none other that I remember. 

Q. No one else took any interest in it here save those people ~-A. No one that I re~ 
member of. I will state, as I have stated before, that as long as I believed General 
Babcock was innocent and that an attempt was being made to pull him down for political 
purposes, I was his friend, but as soon as I found that I was on the wrong track--

Q. By that you mean as soon as you fou:::J.d that he was really guilty ?-A. Yes, sir; 
then I stopped and informed the President, as I have stated to the committee. 

Q. As soon as you discovered that he was guilty you quit the case f-A. \Yell, I have 
worked with the di>trict attorney since. I was the fir:'t man that obtained the telegrams 
in regard to Hogue's case in Ohio. I discovered them and obtained them, and obtained 
them as early as September, and that was what commended me to the favorable consider­
ation.of Colonel Dyer; and had it not been for the action of the district attorney, Hogue 
woulq have been under bond to·day instead of being iu Canada free. He thought it would 
affPct the Ohio election. 

Q. D :d you never have any in 'erv:ews with a lawyer named Cook ah o~1t this matter?­
A. So, I do not know him. 

Q. Or with a man named Benjamin ?-A. I do not lmow him. 
Q. Do you know a clerk of General Babcock ~-A. I do not know his n~me; I know one 

by sig-ht, rather a deaf man, with spectacles. I never had any consultation with him about 
it. I never mentior .ed our business in t.hat office at all; the Attorney-General seemed to be 
averse to this arrangement from the fact that be delayed my appointment from day to day. 

Q. That is, he was averse to your going ont there to play the spy on Colonel Dyer 9-A. 
Yes ; be seemed to be. I wed directly from t.he White House to the Attorney-General with 
that card from the President, and I stated tu him exactly what the President told lfle, that if 
there was any innocent party to be persecuted he wished to know it, and that if Babcock 
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was guilty he wanted him punished. The Attorney General probably had information that 
I knew nothing of at that time, but I was not appointed ; this delay was made, and the 
Attorney-General told me himself that be had been called upon at his residence a day or two 
after his return from New York, and stated that be bad written out my instructions to guide 
my action in Saint Louis. The Attorney-General said, "I intf'nded to commission you to­
day, but an official came to my house last night, I will say a very high official, whom I meet 
upon special occasions." I understood him to mean the Secretary of the Treasury, and I 
pointed out of the window where we were sitting, toward the Treasury Department and aid, 
·• If you have said anything in that quarter there no use in my going.'' 'l'heAttorney-Gen­
eral said, "It is not the Secretary, but it is a high official, and," said he, "under the cir­
cumstances, it is no use for you to go out there." I said, •· No ; but yon ought to }JaYe let 
me find that out for myself.'' 

Q. You knew, then, that the head of the Treasury Department would not have approved of 
your going out there to play the spy on District Attorney Dyer ?-A. Most assuredly. 

Q. You say you got this card of recommendation from the President to the Attorney-Gen­
eral ?-A. I did. 

Q. ·when you got that card from the President was it understood between you aud him 
that the purpose of it was to get you an appointment 7 You were to go to Saint Louis, and 
through the district attorney's office, and to ascertain whether there was any evidence that 
would show Babcock's guilt. Was that the object of the President in sending you there 1-
A. The objoct, as I understood it, was to ascertain whether there was any reasonable ground 
for believing General Babcock guilty, and that, if that was so, the President wished to know 
it, and if he was innocent and an attempt was being made to make political capital out of it, 
or, in other ·words, to persecute an innocent man, the President wished to know it; bu t he 
trusted in my judgment and I was not report to him but to the Attorney-"General. 

Q. According to your judgment, the object of the President in sending you there was a 
proper one, to ascertain whether General Babcock was guilty, but under cover of that ap­
pointment the Attorney-General and Bradley, Luckey, and Babcock were going to use you 
for the purpose of destroying evidence ?-A. No; not the Attorney-General. 

Q. But the others-Bradley, Babcock, and Luckey-wished you to go there an<l destroy 
the evidence 7-A. Yes; they wished me to do that. I will say here, however, that I ha(l 
no intention of going that far, because I thought my first duty was to the President, and, if 
I found evidence of Babcock's guilt, my intention was, as I proved by my subsequent ac tion, 
to inform the President of it, as he had requested. 

Q. And as soon as yen diu inform him you were turned out of the position you had receive<1 
under the Interior Department ?-A. Yes; I do not say, though, that the President h· l1 any 
l1and in canceling my commission. I only state the fact as it exists. 

The witness produced the letters of dismissal, which were read as follow s : 

'' DEP.Hl.Tl'IIE~T OF THE I~TERIOR, PEXSlON OFFWE, 
"Washington, D. C., February 15, IE/G. 

•' Sm : Yon are hereby directed to return at once to this office all official papers in yonr 
possession. 

" Very respectfully, 
"CHARLES R. GI LL. 

"CHARLES s. BELL, 
"No. 10'27 C!tu.tettu Avenue, Saint Louis." 

"DEP.\RTl\'IEN'l' OF THE INTERIOR, 
"OFFICE OF THE SECRETAl~Y. 

'' Wasllington, D. C., February 16, 1876. 
"Sm: Your seiVices as cluk of class 1 in the Pension-Office will be dispensed wi th from 

:md after this date. 
"RespectfullJ' , 

"Z. CHANDLER, 
' 'Secretary." 

The CIIAIR-'IAN. The article headed "The tell-tale cipher " was published in the New 
York Herald on the JOtb of February, 1876. 

The WITNESS. I will state that on my arrival at Saint Louis on the night of the 14th ot 
l"ebruary, I had a consultation with District Attorney Dyer at his house, at which there were 
present Mr. Day, whom I believe I knew in this city, and Mr. Eaton, assistant counsel; I 
explained all this matter to Colonel Dyer as fully as I have explained it to the committee, 
and be understood what I was doing; be knew a great deal of what was going on which it 
is not necessary to state to the committee. 

Q. You were employed on both sides, then ?-A. No; not at all. 
Q. I thought you said that Colonel Dyer knew what you were doing ~-A. lie knew 

what I was doing; there was an understanding, and when Roger M. Sherman came out 
from )fr. ~liss's office in New York, he got the books and papers in Rogne's rase, and it i~ 
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susceptible ot proof tl1at tlwy were turneJ over to General Babcock's counsel ; and he 
furthermore attempted to carry out, in the district attorney's office, the mission on which I 
was to have been sent, but I having informed Colonel Dyer of that mission, Mr. Sherman's 
efforts did not suc~eecl. 

Q. Mr. Dyer having discovered that you were on that errand, you having disclosed it to· 
him, he was careful about other people coming around his office ?-A. Yes. 

Q. \Vhat other persons were employed by Babcock, Bradley, and Luckey in this same serv­
ice 't-A. I do not know of any other. I wish the committee to draw the distinction, if they 
will, that as long as I believed Babcock innocent I 'ms " -illing to help him, but as soon as 
I believed him guilty--

Q. You threw up the sponge ?-A. Yes. 
Q. Have they paid you any more since you threw up tl1e sponge !-A. Ko, sir; I have 

never met them since. I have understood that they desired to see me several times. 
Q. Did you ever have any communication at all with the Secretary of the Treasury about 

this matter ?-A. No, sir. I had some with Bluford Wilson before I went to Saint Louis. 
Q. \Vere you careful to conceal your movements from Secretary Bristow ?-A. At the 

time of the inception of the plan and until it arrived at the point I have stated I was. 
Q. Did you ever see any other telegrams that passed between Babcock and the members 

of the whisky ring, save those that were given in evidence against him ?-A. I have never 
read the evidence fully, but I think there were other telegrams that I saw that were not in­
troduced iu the case. I saw them in Colonel Dyer's office. I think there were other tele­
grams, from the fact that before Bradley left Saint Louis H was desired that I should be 
particular to get hold of any telegrams signed "B. Finch" or "Bullfinch." I never saw 
them, but after I got here General Babcock told me that when he came to think of it he 
thought there never had been any with that signature sent to that quarter. 

Q. \Vhat was the signature that he used in that quarter ?-A. "Bah," and sometimes 
"Sylph." I never saw any other signature than "Sylph" and "Bab." 

Q. Why were they not given in eviclenc.e ?-A. I cannot Gay; from what I beard in Saint 
Louis I think an attempt was made to introduce them, but they were fought out by the de­
fense. That is the general impression there, and I think I saw something in 1egard to it in 
the papers. 

Q. Was it this cipher that you published in the New York Herald February 10, which en­
abled Mr. Dyer to decipher the dispatches ?-A. I do not know that; they did not give the 
key to the cipher in that article, but it was declared two days afterward in a paragraph; it 
is a double cipher; the words are misspelled and placed in a certain order, and it would be 
very difficult to deeipher them without a key. 

Q. You understood it, however ?-A. 0, yes; it is explained in the original cipher itself. 
Q. \Vas any other member of the President's household implicated, save General Babcock? 

-A. General Babcock and Colonel Luckey: I don't think Colonel Luckey had anything 
to do with the whisky matter; I never saw the slightest evidence of it., 

Q. Then, as I understand it, you, Babcock, Bradley, and Luckey were the parties to the 
scheme 7-A. Yes, sir. 

Q. And the only parties ?-A. The only parties ; I don't consider his counsel as parties. 
Q. You never heard that Mr. Cook,his counsel, was there ?-A. I never heard of his being 

connected with the case at all. 
Q. Did you never see any other person in the President's house, with reference to this 

matter, save General Babcock and Mr. Luckey ?-A. I don't think I ever spoke to General 
Babcock about it in the mansion ; I generally met him at his residence, or at his rooms ou 
Pennsylvania avenue; I went there openly. 

Q. Do you know anything about the publication of the Attorney-General's instructions 
to the district attorneys ?-A. Nothing, whatever; I had nothing to do with the Attorney­
General's Office after about the first of the year. 

Q. You never saw the written instructions that the Attorney-General Lad. prepared for you, 
when you were to go to Saint Louis ?-A. I did not; I know nothing about them, only 
"·hat he stated to me, that he had prepared them ; that was at Lis residence on Vermont 
avenue; I met him there once or twice. 

Q. How did you Lappen to be at Saint Louis when Mr. Luckey came out there ?-A. I 
lived there temporarily. 

Q. Did you go to see Mr. Luckey, or did he come to see you ?-A. I went to :;,ee Avery, 
and Luckey was there; I knew him previously. 

Q. How did these negotiations commence between you and Luckey ?-A. On account of 
my negotiations and interviews with Avery; Avery had been a good friend of mine in the 
Department, and at that time I believed him to be innocent, and I always believed so until he 
made a. statement to me at the Lindell Hotel just before he was convicted. 

Q. How soon after Mr. Luckey got into Saint Louis on that occasion did you commence 
your negotiations with him ?-A. I do not know how long he had been there. I suppose it 
was from the 16th to the 20th of November that he invited me to his room. 

Q. Was there any bargain between you and Luckey as to what you were to receive in 
case you got that evidence ~-A. No, sir; I made no bargain with him whatever. 

Q. Dtd he ever make you any promise as to what they "-ould pay ~-A. He did not. Be-
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fore he left Saiut Loui:> he said that of course I wouiJ ue very liberally pr.iLl. I tolu Lim I 
did not care for that. 

Q. Did Babcock make you any promise in regard to it ?-A. Not there ; he did here ; he 
said I would be liberally paid if I got the evidence off. It was not so much that I was 

·working in his interest as that I regarded the w bole matter as a political move at that time, 
and I desired to serve my old commander if I could. I have very little acquaintanee with 
General Babcock, and I had no special interest or sympathy with him. 

Q. If innocent, you '"anted to get him off for the sake of General Grant ?-A. Yes, sir. 
I have had fifteen years' experience in this service, and if I think an innocent man is being 
persecuted I always make it a rule to do all I can to help him; if I think he is guilty I drop 
the case at that moment. 

Q. Do you think that if General Babcoek had been an innocent man he woulu ba' e 
wanted you to take those papers and destroy them ~-A. Well, I have reflected on that 
matter a great deal. He stated to me that his letters were capable of a double construc­
tion, and I thought that a man in familiar correspondence might write letters that could be 
misconstrued. I knew that a very innocent expression in conversation is sometimes miscon­
strued to mean something very different from what is intended, but there seemed to be a g-reat 
ueal of this- too many of these misconstructions. 

Q. Did he ever tell you any particular thing that he wanted to get?-_\.. After I spoke to 
him about the dispatches signed "Bullfinch" or "B. Finch" he said be did not think he 
had ever sent anything with that signature to that quarter, bnt he wanted all there was} 
everything. 

Q. You were to take these bouily from the district attorney's office !-A. That was tl e 
understanding. 

Q. And they were to be destroyed ?-A. Yes; but I never agreed to it. 
Q. But that is what they wanted you to do ?-A. Yes, sir. The evidence taken out of tl1e 

district attorney's office in the Avery case was carried back, and the thing· fully explained; 
and I succeeded in getting some lines from A very that aided considerably in subsequent trials. 

By Mr. BI.ACKHURN: 

Q. Do you know who Bradley is f-A. l believe he is a brother-in-law:of Mr. A. R. Shep­
herd here. He was sent out there jnst to be on the watch, as he explained to me; he was 
acting as one of the counsel, I suppose. . 

Q. Have you detailed fully the interviews that occurred between yon and Lncl;ey in Saint 
Louis relative to your employment for the purpose which you have indicated ?-A. l think 
I have. He stated to me that General Babcock was innocent ; that it was simply a blow at 
the "old man," and I felt so myself at the time. 

Q. Whom did he mean by the "old man," and whom Jid you mean ?-A. The President. 
Q. Mr. Luckey said that General Babcock was innocent, and yet they wanted your 

~ervices to get certain papers out of the district attorney's office Y-.\. That is what Bradley 
proposP.d. Luckey told me to consult with him. He told me to get out all the evidence 
there was. 

Q. Did Luckey tell you the same thing ?-A. Not at that time. 
Q. Did he not at some time tell you that they wanted to make away \Vith certain proofs?­

A. I don't think it came up exactly in that shape, but think that it was intimated. 
Q. Did Luckey tell you in these conversations anything about Secretary Bristow or his 

connection with the prosecution ?--A. There was a great deal of conversation in that regard. 
I suppose that the bulk of the conversation tended that way at that time. Mr. Bristow's 
agency was more intimated in the bulk of the conversation than expressed ; it was put in 
this way: "This is simply a blow at the old man," the President. 

Q. A blow from whom ?-A. That was understood-from Bristow, because Bristow's 
friends were very zealous there. 

Q. The question between Mr. Luckey and yourself was--A. [Interrupting.] I understood 
it as a Bristow movement in the start. 

Q. That Secretary Bristow was persecuting the President through General Babcock ?-A. 
That the whole matter was in the interest of General Bristow. 

Q. Did you learn from conversation with General Babcock that that \\·as his view of the 
matter ?-A. 0, most assuredly. 

Q. Did he tell you that ?-A. Yes, sir; that was talked over several times. 
Q. Then, it is true that all the friends of General Babcock that :von were in consultation 

with advanced that view-that it was a war waged by Secretary Bristow throug·h General 
Babcock on Gene!·al Grant ?-A. That was it; and that was the reason I went into it at the 
start. 

Q. \Vas Mr. Bradley an active man ?-A. No; he is a very quiet man. 
Q. \Vas be very active as a friend of General Babcock's in the matter of his defeuse ? --A. 

Yes, sir. He told me that he carne out there in Babcock's interest; that Babcock sent him. 
Q. Do you know who sent Mr. Bradley there ?-A. He told me that General Bab,.cock 

sent him. ,. 
Q. Did Mr. Shepherd have anything to do with it ?-A. I never hearJ his TIA.me .men­

tioned in the case. It was by accident I knew that Bradley was related to Mr. Shepherd ; 
be told me on another occasion. 
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Q. Did you ever h:we any conYersation with the President about this matter other than 
what you have detailed ?-A. I had three or four interviews with the President. Up to the 
time I had my last interview I was firmly of the belief that Babcock was innocent. ·when 
I proved to my satisfaction that he was guilty, from what he desired me to do, and remarks 
that were made, and talk with the counsel and himself and myself, I attempted three time!' . 
to send to the President, or see him, and failed. 

Q. In any of the interviews that you had with the Presiul?nt did you ever learn from him, 
as you did from Babcock and Luckey, that he held the same viev~<·s of this prosecution that 
they did ?-A. The President was very ,reticent.; he said very little; he only went on the 
ground that if Babcock was innocent be did not wish to see him persecuted; he seemed to 
make a personal matter in regard to General Babcock, but did not seem to haYe any bias 
w batever in regard to himself. 

Q. Was there eYer anything that transpired betwePn you anJ the President to show that 
he shared the same opinion that those other c-eutlemen expressed to you iu reference to Mr. 
Bristow ?-A. No, sir. 

By Mr. ROBBINS: 

Q. Do you know of any special documentary testimony that they wanted to suppress?­
A. They told me to get all there was, and to be particular, if there was any signed " B. 
Finch," or "Bullfincb," to get tlwse. Babcock told me, on my arrival, that he did not 
think be had ever sent any signed in that way in that quarter. Mr. Bradley first told me 
about that signature; but even although Mr. Bradley had said this much I was not willing 
to consider that he was empowered to act to the extent that he said he was, without my see­
ing his principal, General Babcock. The first thing I mentioned to him when I arrived in 
Washington was about this matter, and he remarked that he did not think be had sent any 
''Bullfinch" dispatches in that quarter; and as to getting evidence be did not want it got 
without the whole of it was got; that to get a part would be " ·orse than to let it alone. 

Q. Did you getany at that time?-A. I never did. 
C.l. What efforts did you make to get" it f-A. None wbatever. 
Q. The remark of Genera.! Babcock that be did not think he had sent any telegrams signetl 

"Bullfinch" to that quarter led yon to infer that he had sent such telegrams to some quar­
ter ?-A. Yes, tnost assuredly it was understood. 

Q. It was understood to mean that. It was only a question of locality where it had 
gone ?-A. Yes. As I stated before, this 1\Ir. Sherman, at Saint Louis, from what I learned 
there, seemed to have followed in the track that it was designed I should follow, but I bad 
seen the district attornPy a day or two before Sherman arrived, and explained what was in­
tended to be done, and he expressed the most perfect satisfaction with what I bad done from 
the start. 

Q. There was a systematical contrivance on the part of the indicted man to' suppress the 
testimony against him f-A. Yes, sir. 

Q. Did he suppress a portion of it 7 -A. Yes, as I understood; I don't know of my own 
knowledge. I only read portions ofthe reports. 

Q. You supposed, from the knowledge you derived from him and his fJien<ls as to the 
tracl{S he wished covered and the evidence he wished suppressed, tbat he was unquestion­
ably guilty, if all the facts were known ?-A. That is the way I understood it. I don't 
think he bad any delicacy in regard to my thinking so. There seemed to be a dual feeling 
in the matter. The President had one line of feeling and they another. The President, if 
l1e was guilty, wished him punished, but if he was innocent, be did not wish him perse­
cuted; but they wished the testimony taken out of the '"ay, and I do not think the Pre ·i- • 
dent knew anything about it. 

Q. You do not think the President had anything to do ·with this attempt to cover up tbe 
truth ?-A. Not at all. 

Q. You never heard from any source or quarter that l1e was a party to the attempt to 
cover up the truth ?-A. I never heard it at all, sir. 

By Mr. DANFORD: 

Q. When was General Babcock tried ?-A. In February. 
Q. What time?-A. I cannot give all the dates. 
(-l· About the lOth '?-A. I think he was on trial at that time, if I am not mishiken. 
Q. Were you called as a witness ?-A. I was not called as a witness. 
Q. Why ?-A. I went there and laid these matters before Colonel Dyer, and he "'ould ba Ye 

tttlled me if a certain contingency had arisen; that contingency did not arise. 
Q. Did you tell him all that you have told this committee 7-A. I did . 

. Q. Did you tell him of Babcock's desire that you should suppress this testimony ?-A. I 
<ltd. 

Q. And be diu not call you !-A. He did not call me. 
(~. What did you think of that contingency ?-A. I thought the contingency would, in aU 

}Jrobability, arise, and I remained at my house. 
Q. What did you think of Mr. Dyer not calling you aftE-r you developed all those things? 

-A. I thought it was all right, because it was believed that they would put a certain man 
on the stand, and I was to be called in after his testimony was given. 
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Q. He diu not call you then, in chief ?-A. No, sir. 
Q. Did be offer to call you in rebuttal ?-A. He would have called me in relmttal if this 

man bad come up This man did not come up. Two men did not come up. 
Q. \Vho ·were they ?-A. \Yell, Mr. Luckey was one. He said there was another one; I 

do not think he mentioned the name. He said there was two 'Yitnesses, and said that Mr. 
Luckey was one. 

Q. He did not see fit to pnt you on in chief, and hP lost his opportunity to pnt you on in 
rebuttal ?-A. Yes. sir. 

Q. In answer to a question of Mr. Robbins, you used an expression that I want to know 
whether you understand. Do you understand that there was any testimony sup]'ressed upon 
the trial of that case ?-A. I do. 

Q. Who suppressed itt-A. Well, the ruling of ihe judges threw it ont. 
Q That is what you call the suppression of testimony'!' When the court rules that testi­

mony is improper, you call that suppressing it ?-A. Well, I am not a JawJer. Perhaps I 
used the term unadvisedly. It was ruled out before it came in. 

Q. All you mean by the suppression of testimony is that certain telegrams were offered in 
evidence there, and that the court ruled that they were not admissible !-A. That is it. 

Q. You do not believe Colonel Dyer suppressed any testimony ?-A. Not Colonel Dyer­
no. sir. 

Q. You believe that lte brought out his full case upon th e trial so far as he knew it ?-A. 
So far as he was permitted to do so. 

Q. By the court ?-A. Yes, sir. 
Q. Nobody objecting but the court so far as you know ?-A. So far as I know. 
Q. Then you came to the conclusion that Babcock was guilty ?-A. Yes, sir. 
Q. The jnry, however! who hearLl the testimony came to a different conclusion ?-A. Ye:;, 

sir. 
Q. What bad you in addition to what was brought ont upon the trial of tbat case, save 

and except your conversations with Babcock ?-A. The conversations with Babcock and 
Lnekey, and Mr. Bradley, and what they desired me to do. 

Q. Hut Colonel Dyer was in possession of those facts ?-A. It is not an unusual thing for 
a case to fail for want of witnesses coming up. 

Q. Not at all, sir; it is a very usual thing for witnesses to fail to come up to what they 
had professed to know previously. Mr. Dyer, however, was in possess'ou, before he went 
into the trial, of the facts you have stated to the committee ?-A. No; pending the trial. 

Q. Was he cognizant of these facts before he had rested his case in chief?-A. Yes, sir. 
(~. After this article in the Herald was published, you were dismissed from your position 

in the Interior Department by Secretary Chandler '-A. Yes, sir. 
Q. I have not had time to read that artic1e in the Herald; does it show that you were to 

be engaged by Babcock in acting as a spy upon the d~strict attorney's office ?-A. It states 
that exactly. 

Q. Don't you think, then, that Secretary Chandler did exactly right in dismissing you ?­
A. I do not know anything about that. He is entitled to his opinion. 

Q. Don't yon think that when he learned that you were willing to take the employment 
of a spy upon the district attorney he would have done less than his duty if he had not dis­
missed you ?-A. Now, you have asked me a plain question. Mr. Chandler knew exactly 
what I was employed for. 

Q. Did he know as much as Babcock and Luc.key ?-A. He asked me what I went to 
• New York for. Said I, "I went there on matters connected with Babcock's case." Said 

he, "Did General Babcock know you went there 7" Said I, '.'He did, beeause I wrote him 
a letter before I left." 

(.l. \Vas that all the conversation you had with him ?-A. That is all. 
Q. Do you pretend, then, to say that Secretary Chandler knew that Babcock sent you out 

there to play the spy and steal testimony ?-A. He knew how I was employed. 
Q. Did Mr. Chandler know that you were engaged in that employment from Babcock, 

Luckey, and Dradley to go there and act as a spy upon the district attorney, and surrepti­
tiously take testimony from his office ?-A. I do not know that he knew the details, because 
I asked him if it was necessary for me to enter into details, and he said it was not. 

Q. Secretary Chandler ?-A. Yes, sir ; I will say this, that when I was in Saint Louis, 
Luckey ~aid to me, "If you go through with this thing and look it up I will get you a big 
appointment in 'Vashington." Now we know old Zack, and when I came here I diu not 
want to go into the Interior Department, because I did not believe it would give me the 
facilities I wanted. 

Q. You wanted to ~ret at Dyer ?-A. Yes, sir; I did. I said I would rather go into the 
Attorney-General's Office, but afterward, owing to the failure of my app1)intment there, there 
were some words bad, that it would have been better if I bad gone to Mr. Chandler's De­
partment first, and I know that Luckey spoke to Mr. Chandler. I was to be ordered to Saint 
Louis to look after these matters connected with the Babcock trial, but when the Attorney­
General broke the thing down there was no use in going there, and I did not go. 

Q. Do you state to this committee that you had an appointment from Secretary Chandler 
n l1is Department, and that be had kno"·ledge that you 'Yere going to Saint Louis to 
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look into and through Mr. Dyer's office by virtue of that appointment -A. I do not say 
that. I never have said that. 
, Q. You do not desire to be so undrrsto()d !-A. I did not say that. I was appointe 1 
from the \Vhite House, and that it was understood that I was to be sent to Saint Louis in 
Babcock's interest. 

Q . Did Mr. Chandler know that ~-A. Why, I mentioned Babcock's name to him a half­
dozen times, and I asked him if I should enter into details, and he said it was not neces­
sary. 

Q. But did he know that he was appointing you in his Department to look through the 
district attorney's office ?-A. It seems to me it would be a good idea to ask that question 
of him. I don't know whether be did or not. 

Q. I ask you, as you are the other party to the transaction.-A. Well, I have stated all 
that I know. As to his information, you can ask that of him. 

Q. And you think that he knew that you received this appointmant to go to Saint Louis 
and look through the office of the district attorney ?-A. I have stated all I know about iL. 
I am not responsible for his opinion. 

Q. You got that appointment from him about what time ?-A. About the 15th of January, 
but I did not go then; I went to New York. 

Q. You were in the Pension Bureau ?-A. I will state here that I was appointed for over 
five weeks, and never rec3ived any pension-cases to work upon. The cases were given to 
me when I left here on the 12th of February, and I was appointed about the L5th of 
January. 

Q. When you left here you were given cases ?-A. Yes, sir; but before I got to work at 
the ca~es I was removed. .,.,~ 

Q. You had never done any work on those cases f-A. Yes, sir; I had made up two or 
three cases, but I had not gone at it regularly. 

Q. Had you ever been in the Interior Department in that kind of employment before '-A. 
No, sir. 

Q. H0w many conversations did you have with Secretary Chandler about this appoint­
ment ?-A. I saw him two or three times before I was appointed. There were some delays 
there as there were in the Attorney-General's Office. He said he was going to re-organize 
his bureau, and he would then give me an appointment, but it was not desirable that there 
should be delay, and I spoln~ of it at the White House, and my appointment was accelerated. 

Q. By the card from the President ?-A. I took the card there in the first instance. 
Q. You have not found that card ?-A. No, sir. 
Q. Did you ever find the card which you took to the Attorney-General ?-A. No, sir. 
Q. Did you ever inquire for it V-A. No, sir. • 
Q. You have stated fully, I believe, that in your judgment the President was acting in 

good faith in this matter, and desirous that there should be a fair trial ?-A. Yes, sir; I 
think so, fully. I believe he was deceived. 

Q. And from all the conversations you had, and all your correspondence with the Presi­
dent, you believe be was acting in good faith ?-A. Yes, sir; I do. I do not know anything­
in regard to my removal. I do not know whether it came ftom the White House or not. I 
think that very probably it came from another quarter. 

Q. Don't you think it very probable that it came from Secretary Chandler himselff- A .. 
I could theorize upon some facts in my possession, but it is not necessary. 

Q. You say that this article states that you were going to Saint Louis, in the employ of 
Babcock, tJ look through the district attorney's office '!-A. I believe that is the statement, in 
substance. 

Q. Assuming that to be the statement, I suppose the Secretary would have dismissed you 
on that ground f-A . Probably, if nothing had been said about it, it might have been a differ­
ent matter-if it had not been published. 

Q. The pay that you were receiving for a portion of this time came from the private purse 
of Babcock and these other parties ?-A. Yes, sir; Babcock, Luckey, and Bradley. I re­
ceived no pay from the Government at that time. 

Q. What was the last employment from the Government before you got this appointment 
from the Secretary of the Interior f- A. I was in the Post-Office Department. I was there 
from February, lb75, to November 6 of that year. 

Q. And you bad no appointment from the 6th of Noveml>er, 1875, until January, 1876 ?­
A. No, sir. 

Q. And it was in that interval that yon worked in this matter ~-A. What I did get I got 
from Babcock and Luekey, 11.nd I expended two dollars for one that I receiveJ. 

Q. What you did for them was in the interval w ben you were out of Governmeut em­
ploy ?-A. Yes, sir. 

Q. D id you receive anything from Babcock or Luckey after you were in the Department 
of the Interior~-A. No, sir. 

Q. You d1ew your pay for the month and a few days that you were in the Government 
employment there ?-A. Yes. 

Q. You were asked about the rate of pay that you drew; was that the usual rate? 
Y(' , sir; $1,200 per annum, and, when assigned to special duty, $:3 per day for subsistence. 

H . :Mis. 184--24 
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Q If not on special duty, how is it ?-A. Well, they are considered on duty; it is a very 
difficult matter to detide whether a man is oris not on duty, because very frequently he will 
do some work each day-write a few lines, or something. 

Q. In answer to the question of the chairman you spoke of :Mr. Dyer understanding, to 
some extent, what you were doing out there; what was the full meaning of that remark of 
yours 7-A. Well, sir, as there are other trials to come up, I would prefer to say nothing 
about that. It is not material to the issue here. 

Q. Did he know what you wPre doing in reference to the Babcock case ~-A. He knew 
that I was going back and forth between them, because I was in his office, and he under­
stood I bad rendered him considerable service and given him evidence in some cases. 

Q. Did be understand that you were at work in Babcock's interest? -A. I do not know 
that he understood it in the light in which it really existed. 

Q. He did not understand 1t in the light that Babcock and Luckey understood it ?-A. 
No, sir; of course not. · 

Q. He understood, however, that you were in Babcock's interest. You think be under­
stood that fully ?-A. No; you haven't got the matter in the shape it was in, exactly. There 
were several cases in hand at that time. 

Q. I want you to state whether District Attorney Dyer knew that you were in Babcock's 
interest.-A. No; be did not, of conrse. 

By the CHAIRMAN: 
Q. You have said tl1at after you received your appointment on the 5th of January, from 

the Interior Department, you went for General Babcock to New York7-A. Yes; there was 
a matter that be desired me to look into. 

Q. Wbat was that matter7-A. I would prefer not to answer that question; it is not ma­
terial to this. It is a personal matter, not material here. 

Q. Did it relate to his connection with tho whisky ring?-A. No, sir. 
Q. Did you go to attend to it while you were in the employ of the Government ?-A. Yes, 

sir. 
Q. Yon were on "special duty" then ?-A. It might have led to something else. 
Q. And you did no other duty during that month and ten days than to go to New York 

for General Babcock ?-A. No; I remained here in the city ten or twelve da) s. 
Q. But did you render any other service during this forty days that you held office Y-A. 

That is all I did. 
Q. Did you 1wer show to Babcock this cipher which you got from Luckey ~-A. I don'~ 

think I ever did. I mentioned it to him. 
Q. Did you talk to him about it ~-A. 0, yes. That was given to me before his arrival 

from the vVest. • 
Q. Did yon talk to him about this cipher ?-A. Yes. 
Q. Did htl u11derstand the cipher ?-A. No; I do not suppose he could read a message 

sent in that; the cipher is never macle twice a1ike. 
Q. Did he ever explain to you why be signed himself Sylph ~-A. No, sir. 
Q. Did you ever have any conversation with him regarding the words used in this cipher 

published ?-A. No, sir; I do not think that was mentioned. I merely mentioned that 
Luckey had given me a key. 

q. Have you ever had auy discussivn with General Babcock, or Mr. Luckey, or Mr. Brad­
ley, with reference to your pay for services reudered them, since then ?-A. Not a word. 

Q. You h~we never demanded of them any other compensation than that which you have 
Teceived from them ?-A. No, sir; not since I ceased connection with the case; not since 
the 19th. 

Q. I merely wish to ask yon oue question with reference to your visit to New York; had 
it any relation with Geueral Babcock's conneclion with the Government in any way '?-A. 
No, sir. 

Q. A purely private matter with General Babcock 7-A. Yes, sir. 
Q. No relation to his character or standing as an officer ~-A. It came more from Luckey 

than Babcock-to ascertain some information of a private character. 
Q. If it doe::; not relate to Lim as an officer of the Government I do not want it. Have 

you ever narrated this statement of facts to any one save the district attorney and to our­
;;elves ?-A. No, sir. 

Q. This is your first fnll statement ?-A. I have mentioned some particular points of it, 
pertmp~, to a confidant of mine, but never have given a full statemen~ .. 

Q. Have you ever seen the President since you gave up your connection with this thing 7-
A. No, sir; I have never seen him since early in January. 

Q. Yon l'aw him after yon receivetl your appointment from the Interior Department, didn't 
you ?-A. I believe I did once. 

Q. DiJ he know thut yon had the appointment ¥-A. I think I mentioned it to him. I 
think I made some remark in regard to the pay. It was understood if I went into the At­
torn ~y-General'::; Office the salary would be commensurate with the services required. I am 
frl;)e to say the per diem was not. 

Q. Whttt tialary we1e you to receive a,fter .}OU got into the Attorney-General's Office?-A. 
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I supposed the salary would be eight or ten dollars a day. There is no limit ta it there. 
You are paid accordiug to the services rendered. I have known a man to be paid as high 
as $20 a day. 

Q. You say you carried a card from the President of the United States to the Secretary of 
the Interior, commending you to his consideration as one in whom he had trust. vVas that 
an ordinary card, printed '?-.A. There was nothing printed on it at all. It was a blank, 
about two and a half by four inches, written in penci ' , and signed '' U. S. Grant." 

Q. Was it written by a private secretary ?-A. Wntten by himself-both cards were. 
Q. You say you never made search for the one that was in the Attorney-Gene1al's Office?­

A. No, sir. 
Q. You did make s~arch for the one you carried to the Secretary of the Interior !-A. 

Yes, sir. 
Q. How soon after you had delivered it to the Secretary of the Interior did you go to 

search for it ?-A. I think it was the day following. 
Q. What made you go the day following ~-A. Well, the office is visited by quite anum­

ber of persons, and in the absence of the Secretary, after office· hours, I thought it might fall 
into improper hands. I intended to retain it, but forgot. 

Q. When you went back, a day or two afterward, was the Secretary of the Interior there­
Mr. Chandler ?-A. Yes, sir; and be tried to find it in his pockets, but he could not find it, 
and be called his law-clerk in the office, and he examined all the cards on the table. Then 
they called tli e messengers. and sent to the appointment-office and to the Assistant Secretary's, 
and over to the Pension-Office; but he could not find it. 

Q. You had no other recommendation for that appointment than the card from the President 
of the United States ?-A. That is all I ever took there. They asked me afterward. The 
appointing clerk told me it would be a good idea to file other papers. I told him about this, 
and, said be, ''Just take a card and write the substance of the President's recommendatiOn.'' 
I did, and I don't know but it may be there now. 

Q. Then you say that Luckey and Babcock had had conversation with Secretary Chandler 
in regard to your appointment ?-A. I do not think Babcock had. Luckey and the President 
spoke to him in person about it. 

Q. How do yon know that ?-A. Luckey told me so at the vVhite House, and the Presi­
dent told me he would speak to Mr. Chandler. 

Q. D1d.he say that he had explained to him why he wanted you appointed ?--A. He said 
that he wanted me appointed and ordered to Shint Louis. 

Q. Did he tell the Secretary why he wanted you ordered to Saint Louis ?-A. That is a. 
matter that I do not know. He told me that it would be all understood. I have mentioned 
Luckey's and Babcock's names to Mr. Chandler several times. 

Q. ln what connection did you mention them ?-A. I asked him if he knew how I was 
appointed, and he said," Yes." When I came back from New York, my account was 
suspended for the time being, or rather it required approval. I spoke to the Secretary about 
that, and he asl,ed me if General Babcock kuew that I Lad gone to New York, and I told 
him he did. He said that was sufficient, and then I went back to the clerk's office of the 
Pension Bureau, and got my account up, and I thought I would mltke sure of it., and I went 
to see Mr. Cowan and got a card, and it went right through. 

Q. You were allowed your pay then ?-A. Yes, sir. 
Q. And the only ground for getting your pay was what yon told Secretary Chandler?­

A. Thry wanted to know where I had been. 
Q. Did )OU tell them you had been on private business for Babcock ?-.A. I told him I 

had been at New York on business for General Babcock, anJ. asked him if I should go 
into detaib, and he said it was not necessary. 

Q. Do JOU know of any other clerks in the Interior Department being employed for Bab­
cock at that time '1-A. No, sir. 

Q. Do you know of any in the Department of Justice ~-A. No, sir. 
Q. Were you appointed in that office for any other purpose than to help to work up the 

Babcock lllatter ?-A. Well, I supposed I would remain in the office indefi11itely, and go at 
pension work. 

(~. That was what was promised you; that appointment was a part of the considerati n 
that you were to receive for destroying those papers ?-A. I supposed they would give me 
that whether the papers were destroyed or not. 

Q. Hut they took it right away from you when you did 110t destroy the papers ?-A. No ; 
I suppose they took it away from me because of this publication. 

Q. What induced you to publish this ~-A. I desired tha the President should know it. 
l could not get it to him in any other way, and diu not care to trust it to any one tu pass it 
to him. 

Q. You say you attempted to get into the White House several times; did you ever send 
your card iu ~-A. I did. 

Q. \Vhuse hands bad it to go through ?-A. I believe it we::~t through Luck y s hands 
onee or twice, and thro11gh .Mr. Jones's. 

Q. How L!o you lmow that it went through Luckey's h·mus ? A. , I banded it to Luckey 
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,at one time in the antechamber, and he went to the President's room and came back and 
said that the President was engaged and would see me another day. 

Q. What reason did you have to suppose that Luckey would destroy any letters you 
might write on the subject?-A. I did not have any reason at all, but I thought the precau­
tion a matter of prudence. 

Q. Did you think that was the most discreet way of informing the President ?-A. I did 
not, but after finding myself thwarted, and the way I was treated, I took my own measures. 
I do not claim that it was discreet at all. I did it with the full belief that when it came 
out I would lose my place, and I didn't care anyho~·. 

Q. Did you tell Bab~ock and Luckey that you would publish this thing if they didn't do 
what you wanted ¥-A. I never made a threat to them in my life, nor to any man. 

Q. Did they know you were going to publish this thing in the New York Herald ?-A. 
No, sir; I suppose they were as much astonished as any one else. 

Q. Did you tell any other person or persons that you intended to make this publication 7 
-A. I may have done so; I don' t remember. 

Q. Did you consult with auy one about it ?-£\. I don't remember; I might have done 
so. 

Q. If you did, try to remember who it was.-A. I cannot remember that I ever did. 
Q. You are not certain that you did not ?-A. I am not certain that I did not. 
Q. Did you take the article and hand it for publication yourselfV-A. I did not write the 

article. 
Q. Who wrote the article ?-A. I do not know. 
Q. To whom did you give the cipher on which the article is based ?-A. I gave it to one 

of the officials of the New York Herald. 
Q. Did you give it to them in New York f-A. Yes, sir; it was probably nearly three 

weeks after I left here before I did it. I did it after long deliberation. 
Q. You left here, yon say, about the lOth f-A. I left on the 19th of January, and went to 

New York. 
Q. How long did you remain there on the private business of General Babcock 7-A. 0, 

I did very little for him there-almost nothing. I had ma.Je up my mind to take this step, 
and I took steps to obtain employment in another quarter, so that when this thing exploded 
I would have something. 

Q. When you went there on the 19th of January, did you, before you returned, placthis 
key in the banes of the people of the New York Herald '!-A. I did. 

Q. Therefore, when you came back to Washington to draw your pay, this was in the 
hands of an official of the New York Herald f-A. Yes, sir. 

Q. It was published on the lOth of Pebruary f-A. Yes. 
Q. Why was it published at that particular date f-A. I do not know. 
Q. Why was it not published before, if you gave it rig·ht after you went there on the 9th 

of Jan nary ~-A. I did not give it until some time in :February. 
Q. How many days before its publication did you give it ?-A. Probably two or three 

days. 
Q. Were you paid anything by the Herald for this key ?-A. :Not at that time. 
Q. Have you been paid since ?-A. I have. . 
Q. If so, how much ~-A. Is tha.t material? I made no charge for the matter, but I was 

in New York a few days ago, and I was paid $50 for it. 
Q. You made no bargain for it at the time you gave it 1-A. 0, no; I said nothing about 

it. I told them if they could use it to do so. I did not intend to give it at first. I showed 
it to one of the editors of the Herald, and he was very anxious to get it. I told him I did 
not feel disposed to give it up thcu; but I ha& made up my mind to disclose this to the 
President. anu I knew I cou_ld not stay in the service, and I concluded to let him have it. 

Q. You returned here prior to the 15th of }\ebruary, on which day you started for Saint 
Louis. Now how long were you in Washington prior to the publication; how many days?­
A. I think I had been here a day or two. 

Q. On one of those days that you were here prior to the appearance of the article did you 
go to the White House and try to see the President himselH-A. I did. 

Q. And you could not get to see him V-A. No, sir; I could not get to see him. 
Q. Was it your intention to tell him what you had done in New York ?-A. Exactly. I 

saw Col. Pred. Grant and had a talk with him and desired to get to see the President. I told 
him I had a matter of importance that I desired to see the President about, and he went in 
.and saw the President, and came out and said that he was engaged. 

Q. You spoke of three times you went to give the President some information; was that 
prior to the 19th of January, when you went to New York ?-A. Yes, it was, of course. 

Q. It was prior to the l~th of January that you sent in your card through Mr. Luckey 
and could not get in ?-A. Yes. 

Q. Was the reason of your putting this in.the hands of the Herald man for publication 
the fact that you could not get access to the President to give him this information ?-A. 
That was it. 

Q. Did you ever, when you were in N:ew York or Washington, prior to the publication, in-
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form Babcock or Luckey, or anybody for them or through them, that you·intended publishing 
this thing?-A. No, sir. 

Q. Have you ever received from anybody any sum or sums of money for the publication 
of this article other than as you have stated 'I- A. No, sir; and only received that a few 
days ago. 

Q. Had you bargained to receive that much money ?-A. No bargain whatever. He 
wanted it. 

Q. How did yon happPn to go there and get $50 1-A. ·well. I liad written some other 
articles for the Herald and there was something due me, and that was mentioned and they 
paid me in bulk. 

Q. Then it was not $50 for that article alone ~-A. There were other items besides, but 
that was stated at $50. 

Q. Are you one of the staff of the New York Heralu ?-A. ~o, sir; I contribute for them 
occasionally. 

By Mr. ROBniNS: 

You were originally employed to befriend Babcock, and get him out saf.:~ ?-A. Yes, Q. 
sir. 

Q. But when you got to Saint Louis you played into the hanus of the prosecutor of Bab­
cock ?-A. You have not been here, probably, tbrongb my examination. 

Q. You can answer that easily?-A. I had dropped Babcock's case long before that. 
Q. That is not the question. When you went to Saint Louis you played into the hands 

of Mr. Dyer, who was prosecuting Babcock ?-A. I did not. 
Q. I understood you to say a while ago that you communicated to him these transactions 

and what had been said by Mr. Babcock ?-A. After I threw up Mr. Babcock's case, after 
becoming satisfied that he was guilty, I then deemed it my duty tirst to inform the President, 
whom from the start I had endeavored to serve. After the publication of this article I went 
to Saint Louis and interviewed the district attorney, and told him he facts. I did not arrive 
at the facts in General Babcock's case all at once. 

Q. I did not ask you anything about that; I asked you if you did not go to Saint Louis 
and tell Mr. Dyer things the tendency of which was to make more effectual the prosecu­
tion of Babcock ?-A. Yes, sir. 

. Q. Then you could have said so at the start ?-A. ·well, I diu not want to put it in that 
shape, that I was playing into l1is hands. 

Q. It seems, then, that you changed front in regard to Geueral Babcock. At the time yon 
first commenced with the case you were on one side, and when you finally got through 
with it you were on a different side 't-A. Well, I prefer to divide that question. 

Q. I prefer you should answer the question.- A. I say I did not. 
Q. You were first befriending him, and afterwards not befriending him; is that so?-_\.. 

If you will divide the thing, you can then get an answer in two seconds. 
Q. I want an undivided answer to an indivisible question. You first befriended Bab­

cock, and afterwards did not befriend him. Yes or no to that ?-A. I cannot answer that 
question. If you let me answer it in my way I can answer it. 

Q. Answer it in your ownway.-A. I befriended h1m as long as I believed he was inno­
cent, and when I found he was guilty I thought that my duty to the law required me to. 
assist the prosecution, otherwise I would have been accessory after the fact. 

Q. That is explaining the reason why. I asked you to state the fact, and I was going on 
afterwards to ask you the rea~on. Now you have confessed that you did occupy different 
positions on that case !-A. If you had given me that assurance I would have been perfectly 
willing. 

l\Ir. RormiNS. I will give you an assurance of treating you fairly. 
'rhe W'TNESS. That is all I desire. · 
Q. I understand you to say that you were appointed in the Interior Department with the 

knowledge, on the part of the Secretary, that you were going to do that service in the Bab­
cock case; that be must necessarily have been iHformed of the fact that you were going 
to befriend Babcock and help him out of that difficulty ?-A. I cannot answer that directly, 
because I cannot state what the Secretary knew ; I do not !mow that, but from the circum­
stances I think be, of course. must have known that there was a reason for my being sent 
to Saint Louis, and my appointment coming in the shape it did, and at the time I was ap­
pointed. 

Q. Mr. Danford asked you a while ag-o if you were not turned out for that reason. I un­
clerstood you to say you were appointed for that reason. Is that so ?-A. I know; in my own 
mind, why I was appointed; I was appointed to go there in the interest of General Bab­
cock. 

Q. You were not turned out for doing that, but yon were appointed for that very purpoEe 
for which Mr. Danford tried to get you to say you were turued out ?-A. That is what I un­
derstood. 

Q. What were you turned out for 1-A. I suppose for disclosing the fact that I believed 
General Babcock was guilty: that is my belief; perhaps it was for the method I took. 

Q. It was not, then, for Lei ping Babcock out of the scrape and going there to assist him 
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that you were turned out, but because of your finding out that he was guilty and not be­
friending him any longer ?-A. That is as I understand it. 

Q. Did you say that yeu communicated to the district attorney the fact tl:at Babcock had 
been trying to get you to suppress evidence ?-A. Yes, sir. 

Q. And that you communicated that fact to him before he closed the case on the exarni­
nation-in-chief?-A. Yes, sir. 

Q. Why did not Mr. Dyer put you on the Rtand to testify to that conduct on the part of 
the defendant ?--A. That is outs1de of my knowledge. I can tell you my reason. 

Q. Did he communicate any reason why he would not do it ?-A. It was understood that 
in case Luckey and another witness were put on in Babcock's behalf, I was to be called in 
rebuttal, and it was believed Mr. Luckey was going on the stand. · 

Q. Did the President know anything about your being appointed under the Interior De­
partment with the view of your helping Babcock ?-A. The understanding was that he 
wished me appointed and sent to Saint Louis to observe events there, and if any innocent 
person was being persecuted he wished to know it, but did not wish any guilty person to 
escape punishment. That was the full understanding. You will bear in mind that there 
was an understanding outside of the President's. I do not suppose be knew anything about 
that understanding between Babcock and Luckey. 

Q. I want a direct answer to the question whether the President used his influence to 
have you appointed in order that you might be sent to Saint Louis to aid in tl..!e Babcock 
case ?-A. NoJ sir. I did not understand it in that way. 

Q. He did not do it, you say 1-A. I did not understand it in that way. 
Q. What was his object in having you appointed J-A. He wished me to go there and re­

port the facts as they existed. 
Q. Why did he want you appointed in the Interior Department ~-A. The understanding 

was that I was to be appointed and ordered to Saint Louis, and I was to report what occurred 
there. If Babcock was guilty, he wished to know that. If he was iunoceut, he wished 
to know that. 

Q. Then you were appointed in the Interior Department at the President's instance, that 
you might go to Saint Louis as au observer to report in connection with the tJials going on?­
A. Yes. 

Q. And the Babcock trial was the one that was going on ?-A. That was the only one 
that was going on that I had any reference to. · 

Q. I understood you to say that you went to New York on private busiuess for General 
Babcock while you were in Government employ and under Government pay. Is that so?­
A. Some time previous to that it had been desired that I should go to ~ew York, and I wrote 
him a note that I was going to leave that night that the matter might finally tend to this 
thing--

Q. It is mighty hard for you to answer a question as it is asked.-A. ·w e11, upon my oath, 
this was a matter not connected with this case. 

Q. I have never asked what the matter was. ·I have asked you if you dill go there on 
private business. You went on Government pay. You can say w'1ether you did or not 
without talking all around the country.-A. Yes, sir; I did. 

Q. Tell what that business was. 
The CHAIRMAN. I do not think the '"itness ought to be called upon to answer about a 

private matter which be swears bas no relation to the subject-matter of inquiry. 
Mr. RoBBINS. It seems to be private business transacted at the public expense. 
(After some discussion Mr. Robbins withdrew the question.) 

By Mr. DANFORD: 
Q. You got fifty dollars for that bit of news you gaYe the Herald ?-A. Yes. 
Q. Don't you think that had as much to do with giving it out as your desire to inform 

General Grant of what you knew about Babcock had ?-A. Why, I had no idea of gettiug 
anything at all for it at the time I gave it. 

Q. You have only recently discovered that it was so valuable ?-A. It was their own 
proposition to pay for it. 

Q. You never charged them anything ?-A. I never charged that. 
Q. Do you never charge the Herald for anything ?-A. If I write a general article, I do. 
Q. Did you ever give out anything in your life ti1at was of more importance to the 

Herald and to the country than that bit of news J-A. I don't know. 
Q. And didn't you expect ever to get paid for it when you gave it ont ?-A. I do not 

th!nk I did. I did not think about it. I left the paper in his hands and I telegraphed from 
Saint Louis for it. 

Q. Is this not a fact that was notorious upon the triai of Babcock's case in Saint Louis, 
that both the prosecution and the defense were so suspicious of you that ti.Jey would neither 
of them put you on the stand for fear you would betray them ?-A. No, sir. 

Q. Is not that just the position you occupied upon that trial, and is not that the reason 
that Mr. Dyer did not put you on the stand ? -A. No, sir; he never saiJ so to me. 

Q. \Vas not that a matter notorious there, that Mr. Dyer was afi·aid to put you on the 
stand, and the defense also, for fear you woulr1 hetray them ?-A. Not at all, sir. 
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Q. And did you not occupy the same equivocal position there that you do here ?-A. I do 
not know that I did at all. I know Mr. Dyer intended to put me on in rebuttal. 

By Mr. BLACKBUR~ : 
Q. You have spoken of parties to whom yon showed rertain papers that you got out of 

the district attorney's office at Saint Louis; did you get any pa]Jers from the Attorney-Gen-
eral's Office here ~-A. No, sir. 

Q. To whom did you show those papers 7-A. To Avery. 
Q. Did you not show thern to anybody else ~-A. No, sir. 
Q. You did not show them toBabcockor Luckey, or Babcock's counsel ?-A. No, sir; these 

were away only about half an hour; there was nothing in them amounting to anything. 
Q. \Vere they papers i u the A very case ~-A. They were reports of Jesse B. Wood ward 

and some other parties in Saint Louis as early as 18n. Avery's name was not mentioned in 
them at all. 

Q. Were they valuable in the defense of the Avery case~-A. No, sir. 
Q. Only in this case ?-A. Not in any ease at all. They were a mere outline of the whole 

whisky ring. 
Q. They were, then, valuable in all those cases ~-A. They were reports that had been 

published, some of them in the Saint Louis papers. 
Q. You got no papers from the district attorney's office except such as had been published 

previously ?-A. I think most of them had been. They lay right upon the table. 
Q. I understood you to say a while ago that Roger M. Sherman was sent to Saint Louis 

after you left the case, to follow up the same round of duty that you were expected to per­
form V-A. He seemed to have attempted the same line. 

Q. I understood you to say that you bad some proofs of that ?-A. No; I have not. 
Q. What evidence did you have of that fact ?-A. I saw some things that were said in 

the court recorded in the daily papers, and Mr. Dyer spoke very strongly about 1t. I saw 
f1ome documents published in the papers, and he (Sherman) had some words with Mr. 
Eaton, the assistant counsel. 

Q. And those were tlle considerations that produced in your mind the conclusion that his 
duties there were the same that yotl were expected to perform f-A. Yes, sir; foilowing out 
the same line. 

The CHAIRMAN. After consultation tbe committee have concluded to require the witness 
to answer the quastion put by Mr. Robbins and withdrawn awhile ago. 

By Mr. ROBBINS: 
Q. What was your mission to New York ?-A. Well, it was to ascertain the authorship of 

certain newspaper articles sent from Washington here. 
Q. It was supposed, then, that they emanated from certain quarters, and they wanted to 

ascertain whether they did or not ~-A. Yes, sir. 
Q. And that quarter was the Treasury Department ~-A. Yes, sir. 
Q. Babcock was anxious to see whether he could trace this to Mr. Bristow or to Bristow's 

influence ~-A. No, sir; I did not say that. There might ha>e been other parties in the 
Treasury Department at that time. 

Q. Well, to the officials of that Department ?-A. Yes, sir. 
Q. That was all ~-A. That was all. 

By the CHAIRMAN: 
Q. What paperR did those articles appear in? -A. They had appeared, I believe, particu­

larly in the New York Sun. 

By Mr. RoBBINS: 

Q. You did not ascertain the authorship ?-A. I did not take any steps to ascertain. 
Q. You went there to ascertain ?-A. I went, but I did not take any steps to ascertain. 

By Mr. DANFORD: 

Q. How did General Babcock expect you to find out; to go and look over the books to 
find the handwriting ~-A. I do not know. He gave me no instructions. 

Q. You undertook the mission ~-A. I did. 
Q. Row did you expect to perform that mission ? -A. Well, I do not know that I under­

took it altogether. 
Q. You l1ad some connection with some New York papers yourself: that is, you had 

written some articles for them occasionally ?-A. Yes, sir. 
Q. And it was because of certain knowledge that you had of those papers and of their 

employes that you were sent '?-A. I suppofe so. 
Q. And you expected to use that knowledge for the purpose of finding out their rorre­

spondents at Washington ?-A. I did not expect to find tbat out. 
Q. Then it was Babcock that you were fooling that time '1-A. It may have been. 
Q. You are generally "going back" on some one of your employerf', are you not ?-A. I did 

not say so. 
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WASHINGTO:N, April 1, 18it5. 

DAVID P. DYER, United States attorney for the eastern district of :Missouri, sworn and 
examined. 

By the CHAIRMAN : 

Qnestion Do you know one C. S. Ben, who testified here yesterday ?-Answer. I La•·e 
seen him. 

Q. Please state generally what you }mow of him and his intercourse with you.-A. The 
-first time that I ever met Mr. Bell was in my office at Saint Louis, in the latter part of the 
fall of 1875; I think during or about the time of the trial of William 0 . Avery. He came 
to the office, and, upon one occasion, exhibited to me an envelope with a note on the back 
of it purporting to be signed by William 0. Avery. I understood it to have been addressed 
to Joseph M. Fitzroy. The exact words of the note I do not recall, but it was to the effect 
that he WitS to deliver to Bell. any papers or telegrams that be might have in his posses­
sion ; that Bell sLowed it to me, as I then understood, to assure me that be was seeking to 
get testimony for the Government in these cases. In the course of this conversation Bell 
said that he would probably go to Jefferson City to see Joyce, and, if possible, get from 
him the correspondence that had taken place between Joyce, A very, and Babcock. I think 
that I wrote a pencil-note to the warden of the penitentiary, asking him to let Bell see Joyce 
in case he went there, not mentioning Bell's name in the note, but probably using the word 
"bearer." I do not think that Bell went to Jefferson City. If he did I have no knowledge 
of it. He left Saint Louis soon after that time. He telegraphed and wrote me once or 
twice, and, I think, desired some employment in the Government service to go somewhere­
! do not recall where; at any rate I made no recommendation, nor did I answer either of 
the dispatches or letters, and be subsequently came to Saint Louis in Jan nary or February. 
During the trial of General Babcock, or about the time that he was to be tried, I met Bell 
at the house of Mr. Eaton, who was employed as special counsel on the cases at Saint 
Louis, und there I had a conversation with him, in which he told me that, during the 
Avery trial, or about that time, he bad taken from my office a package of papers marked 
"Avery," and had taken them to the Lindell Hotel and there exhibited them to Avery and 
Avery's wife. I questioned b.im at the time as to the character of the papers that he said 
he had taken, with the view of testing the truth of his statpment to me. He stated there 
were certain letters from a man named Woodward; that there was a pencil-memorandum 
of facts from Binford Wilson, the Solicitor, as to the testimony that could be had in the 
Treasury Department, and a dispatch from the Seerptary of the Treasury. The dispatch 
from the Secretary, as I understood, was to Bluford ·wilson, asking him to bring me to the 
Secretary's room. TIH se papers and dispatches I recollected having bad in my possession, 
and when he described them with this particuiarity I was satisfied that he knew, from some 
source or other, that these papers were in my possession. In the course of that conversa­
tion be also asked me if I had any dispatches of these people in my possession signed 
"Bullfinch," or "B. Finch." I answered no, that I Lad not. He then toid me that he 
had certain documents in his possel'sion which would corroborate, to a great extent, state­
ments made to me at that time. These papers, &c., he claimed to be in the city of New 
York, but said he bad telegraphed or written for them to be sent by express to him in 
Raint Louis. He described to me the papers that be referred to as being in a cipher, for 
the purpose of sending dispatches, which he claimed to be partly in his own handwriting 
and partly in the handwriting of Mr. Luckey, and a fac-simile of which he claimed to have 
had published in the New York Herald a few days before then. He claimed that be had a 
letter from a man named A. C. Bradley, telling him to come to \Vashington and that he 
would be cared for here. The Da.bcock case was being tried, and in the course of this con­
versation he also told me about a proposition made to him by l\Ir. Luckey, and· a conversa­
tion t.bat be bad with General Babcock in reference to getting evidence from my office. 
All of that conversation I am not able to give in detail, nor the exact words that he used, 
but the sum and substance of it was that a proposition had been made to extract from the 
office of the district attorney in Saint Louis the documentary testimony that had been gath­
ered for the prosecution of that case. 

Q. A proposition by Mr. Luckey and General Babcock?- A. By l\Ir. Luckey and Gen­
eral DalH.:ock, as I gathered from him ; these corroborating papers that be then claimed to 
have were not in his possession at that time, but they were subsequently placed in my 
hands, probably two or three or f(;ur days afterward; the papers were a cipher and a letter, 
purporting to be sent by Mr. Bradley; those pa13ers I had in my possession until recently, 
and l delivered them to a gentleman in Saint Louis, whose name I cannot now recall, upon 
an order of Bell's, a letter written to me, and a letter written to tlte party to whom I deliv­
ered them; I took a copy of the letter of Bradley, and a nHlmorandum of all the pupers that 
1 delivered to this man, and took a receipt for them ; I have not ~een the papers since; I 
would recognize them if I were to see them again. 

(.Mr. Bell here produced the letter from Bradley and the cipher testified to by him yester­
day, which were shown to witness.] 

Q. Is that the paper (the cipher you ball in your posEession ?-A. Yes. sir. 
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Q. Is that the letter purporting to be from Bradley f-A. That is the letter that was in my 
po~session. 

Q. Hall you any consultation with your associate counsel as to the propriety of calling 
Bell as a witnesR in the Babcock case ?-A. I had ; during the first part of the trial these 
papers were not in the possession of Bell, and my best recollection now is that after the Gov­
ernment bad closed its case in chief, or about that time, these papers were placed in my 
hands. I discussed with Mr. Brodhead and Mr. Eaton the propriety of introducing Bell as 
a witness-in-chief; we regarded the statements made by him as very important, if true, and 
we discussed the matter fully. There were three reasons why we did not introduce him. 
:First, at that time we did not have the papers that he said he had had in his possession to 
corroborate his statements ; these papers now here are the papers I mean. The second rea­
son was that from the statement made by Bell of his having taken the papers in the Avery 
case from my office, we were not quite suro whether we could trust him or not. The third 
reaAon, and the one that controlled our action, was the fact that Luckey, who was there and 
with whom the negotiations were bad, as Bell alleged, we expected to be called for the de­
fense, and we determined not to call Bell in chief in the trial, nor to exhibit these papers 
that have Leen exhibited here; but in the event that Luckey should be put on the stand as a 
witness, we determined to confront him witll this cipher dispatch, which was alleged to be 
in his own handwriting, and with his knowledge of Bradley's connection with the matter, 
and then to call Bell in rebuttal; that was the plan of the prosecution in the case, and we 
all agreed that that was the safer and the better course to pursue. VIe determined to use 
Bell in rebuttal in case of Bradley's or Luckey's introduction as witnesses. That is the rea­
son he was not called in chief; and as Luckey and Bradley were not called as witnesses by 
the defense, of course we could not call Bell in rebuttal ; that was the reason we did not in­
troduce him as a witness. 

Q. Otherwise you would have donP it ?- A. Otherwise we sboulu hav~ done it. 
Q. Have you read the account of Bell's testimony here ?-A. I have glanced over it in the 

Washington papers. 
Q. Did you see any statement made in that te~timonv which did not agree with your 

knowledge of facts as far as he has narrated them ?-A. I think the statemeut in the papers 
yesterday afternoon, of the facts as given by Bell here, were snbstantiall.r the same state­
ment of facts given by him to me in Saint Loui~. I notice that he stated here that the inter­
view was at my house; that was not true; it was at the residence of Lucien Eaton, who 
was of counsel. As to the statement that he observed dispatches in my office that were not 
used in evidence in the Babcock trial, I don't think he saw any dispatches in my office that 
were not either used on the trial or offered in evidence. 

The CHAIR'\IAN. That is what Bell testified here-that they were offered and ruled out. 
The WITNES!'<. I was very cautious about the original dispatches after they came into my 

possession. They were put in a box. I was afraid of some such exploit as seemed to have 
been performed in the Avery case, and I was cautious enough to take that bundle of dis­
patches and deposit them in the safe-deposit vault, and take a receipt from the man that 
kept the vault. 

Q. D1d Bell at any time furnish you with any dispatches whic:.b were of value to you from 
Cincinnati or elsewhere ~-A. He furnishPd me a lot of copies of dispatches which were sub­
sequently introdueed or referred to in the Babcock trial, known as the :'Bixby dispatches." 
He sent them to me from Ohio, I believe. I received the dL.;patches, at any rate, with a 
note from Bell. 

Q. You say he n~ade inqniry of you as to whether you bad any dispatches signed "Bull­
finch," or "B . .Finch 1"-A. Yes, sir. 

Q. Did l.e give you any reason why be did not think you had them ?-A. Yes, sir; he 
said in a conversation ·with me that General Babcock had al"ked him whether I had in my 
possession any dispatches signed "Bullfinch" or "B. Finch," and I think he told me that 
he said no, he did not think that I had; to which Babcock replit>d that he did not recollect 
wheH1er he had sent any dispatches signfld ''Bullfinch" or ''B. Finch," or written letters 
signed that way-one way or the other. Bell. during the A very trial, was in my office, as I 
subsequently learned, and I snppo:;e was seeking information by examining papers in my 
d.esk; and a man whom I had in my employ, named \Viseman, happened to be there at the 
&rme, and he notified Bell that he could not examine any papers in the office while I was 
out; and Bell f"Xcnsed himself by saying that he was hunting for a match that was in the 
drawer to light a cigar with. So I understood when I came in. 

Q. I und !rstand you to state that the eviuence in chief ag·ainst General Babcock had been 
put in and the case closed before you received this letter purp01 ting to be signed by Bradley, 
and this cipher ?-A. That is my recollection. 

Q. An<l it was for that reason that Bell was not introduced in chief ?-A. Well, I would 
not say that. We tiiscussed the question as to whether we would introduce him in chief; 
we might have introduced him if we bad had the con oborative facts to use at the time, bl}t 
we fully expected that Mr. Luckey would be introduced as a witness for the defense, and 
our theory was, of course, that Luekey knew about this transaction, as well as Babcock, and 
we did not want to prevent the defense from putting Luckey on the stand. Indeed, we-
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were rather desirous that he should be called, and we thought. upon the whole, that it was 
better that the testimony of Bell should be used in rebuttal altogt=>ther. 

Q. Was Luckey subpoooaed as a witness in that case ?-A. He was, I think. I subpoo­
Tlat=>d him for the Government mysPlf, and I think he was for the defense also. I don't re­
call exactly what I subpoooaed him for. 

Q. Was Bradley subpamaed too ?-A. Not by the Government. 
Q. Was he for the defense ?-A. I so understood, but I have no mPans of infurmation on 

that subject. A great many men appeared there as witnesses, aud I do not know Bradley, 
and would not know him if I should see him now, and don't know, in point of fact, whether 
he was in Saint Louis or not. A great many men appeared as witnesses whose names were 
not left with the clerk to be subpoonaed, and of course I don't know who was subpoonaed. 

Mr. Bell was present at the examination of Mr. Dyer, and by permission of the commit­
tee asked the following questions : 

Mr. BELL. The question was asked here yesterday if it was not because of my general un­
reliability that I was not called on either side. I wish to ask Colonel Dyer if he did not 
have enough confidence in me to call me iu rebuttal Y 

Mr. DY~<:R. 0, well, I have very clearly stated that that was the purpose. Of course, we 
appreciated this fact, as every lawyer must appreci11.te it, that when the witness gets upon 
the stand and says that at one time be has extracted papers from the district attorney's office 
and carried and shown them somewhere, he is not a man one would desire to fasten to all 
the time as a witness-in-chief; and it was for that reason that we desired papers to con·obo­
rate his statements. 

Mr. BELL. You were satisfied to use me~ 
Mr. DYER. 0, yes, we would have used yon ; no trouble about that. Mr. Bell stated 

these facts to me during the trial, and of cotuse, as a cautious man, I wanted~ little corrob­
orative testimony. 

Mr. BELL. Let me ask you whether, in work of th<tt character, it is not neces-,ary for a 
man to take extraordinary measures for the purpose of extracting information ? 

Mr. DYER. Well, I have never been in that business, and cannot say. 
Mr. HELL. You are well enough informed to know that a man must do that. 
l\Ir, DYER. I have never found it nece:-;s :uy, in the course of my practice, either as prose­

cutor or otherwise, to hire men to destroy the evidence of my opponents, and l dun't think I 
would ever be engaged in such practice. 

Mr. BELL. No testimony was destroyed. 
Mr. DYER. Not at all; bnt I would not engage any one to do it. I have never foun~ 

that necessary. I would rather lose a case than do it. 
Mr. BELL. But there was no testimony destroyed, was there ? 
~Ir. DYER. None destroyed that I know of. 

\Y ASIIIKGTO~, D.C., Aprtl \ ldi6. 

Z. CHANDLER, Secretary of the Interior. sworn and examined. 

By the CHAIRMAN: 
Question. [Exhibiting a paper to w1tness.] Is tl1at your signature ?-Answer. It appears 

to be. 
The paper reads as follows : 

"DEPARTl\H:NT OF THE INTERIOR, 
" Washington, D. C., January 5, 18i6. 

"Charles S. Bell, of Missouri, having been summoned and found qualified, is hereby ap­
pointed to a c.lerkship (Class 1) in the Pension-Office, to take effect when he shall have filed 
the oath of office and entered on duty. 

"Z. CHANDLER." 

Q. This is a certificate of the appointment of Charles S. Bell. On whose recommendation 
was Mr. Bell appointed ?-A. Do you wish me to go over the whole ground? 

Q. Yes; in your own way.-A. Mr. Bell's name was first mentioned to me, I think, in the 
Cabinet meeting. I had bad trouble in the secret service and bad discharged the chief, and 
I xequested the President ~nd members of the Cabinet to aid me in procuring a good chief of 
the secret service. A few days afterward the President mentioned the name of Mr. Bell, and 
remarked that he had been a spy for him, and he thought he was a bright fellow, and that 
he might make a good man on the force, but not for chief. I was under the impression that 
the President handed me a card, bl'lt I have not been able to find it, and I am now rather of 
tl1e impression that he handed the card to the Attoruey-General instead of to myself at that 
time; still, he may have handed it to me. The day or two after, perhaps the next day, Mr. 
Bell came into the Interior Department and sent in his <'ard, and said he was the man the 
President had spoken to me about or had hauded the card of-I cannot remember which. I 
looked him over, and said I should make changes, but was not prepared to make them tben, 
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and that I would take his caoe into consideration. He called, I think, as often as once or 
twice, or may be three times a week for several weeks, and I thiii.k I saw him two or three 
times, probably not more than twice, may be not more than once, perhaps two or three times. 
After t.bat be sent in bis card urging the appointment. One day General Hurlbut was sit­
ting at the table with me when the card of Mr. Bell came in. I threw it careles.,.Jy on the 
table and told the waiter to say I was engageu, and General Hurlbut said: "Bell, Beli­
e. S. Bell 7 I know that fellow; he was a spy for me; he enlisted in the rebel army and 
was promoted to be a sergeant;" and, I think General Hurlbut said, served seven months 
in the rebel army while be was his paid spy. I said, "If he could keep his neck out of the 
halter as long as that in the rebel army, I think he would make a good detective, and I will 
try him for a month;" and on that day, or the next, I gave him his appointment on trial. 
That is the way he was appointed, and it was more upon what General Hurlbut said than 
upon any other information that I bad obtained prior to that. I was not favorably im­
pressed with his appearance. 

Q. Did Bell ever at any time band you a card from the President of the Cui ted States~­
A. Yes, sir. 

Q. Was search made for it subsequently 7-A. Yes, sir; search was made for it. I was 
under the impression that the President bad g·iven me a card when he first spoke to me, but 
now I don't think be did. 

Q. There was then a card from the President of the United States either giYen to you at 
the time be spoke to you or given to the AttornPy-General ?-A. One or the other; I am 
not sure which. I thought I had the card, and I searched for it, but I haYe not been able to 
find it. 

Q. Therefore, it was fit'st on the recommendation of the President, through that card, and 
then upon the indorsement given by General Hurlbut, that you made the appointment ?-A. 
Yes, sir. 

Q. Were you ever spoken to by any orher person to have him appointed ?-A. No; not to 
my reeollection. 

Q. Were you ever spoken to by G,· neral Ba.bcock or Mr. Luckey 7-A. Not to my recol­
lection. 

Q. Here is a paper dated-
"DEPARTMEN'r OF THE INTERTOR, 

"OF FICE OF THE SECRETARY, 
''Washington, Fehruary 1 o, 187G. 

"SIR: Your services as ciPrk , Cla~s 1, will be dispensed with from and after this date. 
''Respectfully, 

' ' Z. CHANDLER, Secretary. 
"CHARLES S. BELL, Esq., Present.' ' 

Q. Is that your signature ?-A. Yes, sir; it appears to be. 
Q. What were the causes which indueed the dismissal of 1\Ir. Bell ?-A. I went into the 

Cabinet meeting a little in advance of the others; tbe President had the name of· Mr. Bell 
upon the table before him, and he asked me if Bell was in my employment '? I said 1 be­
lieved be was. He said he believed him to be a scoundrel, and that I had better dismiss 
him, and I went directly from the Cabinet meeting and dismissed him at once. 

Q. Did tlte President assign the reasons which induced him to believe him a scoundrel?­
A. I think the President said that Bell bau applied to him-not to him-bad applied to some 
oue, to certify that he had been employed in the Government service, he said either pro­
euring testimony for or against Babcock, and it didn't make any difference which, aud he 
believed him to be a scoundreL That is my recollection of the conversation. 

Q. Did the President, iu that conversation, refer to any statements by Bell in print or 
otherwise ?-A. No, sir. 

Q. He merely said that Bell had asserted that he was in the Government employment 
with reference to the Babt:ock case ?-A. Yes, sir. 

Q. You don't remember whether he said for or again~t Lim, but he saiu it didn't make 
any difference which ?-A. Yes, sir. 

Q. And for that reason you discharged him ?-A. Yes, sir: that is as I recollect the whole 
couversatil)n with the President. 

Q. Did you ever see the publication of the cipher in the New York Heraltl of February 
10 "t-A. No, sir; I never did. 

Q. \Vas it ever the subject of conversation betwpen you and others ~-A. No, sir; I never 
heard of the article until the testimony was gi\·en before this committee. 

Q. The appointment of Bell was made on the i>th January, 1876; therefore he >vas in 
office forty-one days. Was he paid for those sf'rvices ?-A. I cannot answer that question. 
:Mr. Le Barnes, the chief of the secret-service division, at the end of the month came to me 
and saitl that Mr. Bell bad been on the rolls for a month, (if that was the time,) and wanted 
his accounts passed by Mr. Le Barnes for his expenses. I think they allowed traveling-ex­
penses and a per diem for subsistence, and Mr. Bell wanted Mr. Le Barnes to allow his 
account. Mr. Le Barnes came to me and said he was not aware that Bell had performed 
any service for the Pension Bm·Pau; that he had come in a day or two after his appoint-
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ment and said he had some private matters that he wished to settle and that he would finish 
them up in a week or a few days and then come in and receive his orders; that he then went 
away and was gone a month, and had performed no service for the bureau, and that he, Le 
Barnes, had declined to audit his account without orders from me. I told him not to audit 
or to pay his account until he had brought proof that he had been in the service of the 
bureau. 

Q. You don't know, then, whether he ever was paid for those services?-A. I have since 
ascertained that Bell went to Mr. Cowen and got him to certify on a card that he had been 
in the employment of the bureau, and that be was paid on the card of Mr. Cowen. HA 
probably deceived Mr. Cowen into the belief that he had been engaged in the service of the 
bureau. 

Q. Did you sign his account '?-A. No, sir; I signed the voucher upon which he received 
his pay. The requisitions are all brought to me in bulk; I never read them. Had Mr. 
Le Barnes certified to the account it would have come to me in a voucher for the amount. 
They are brought in sometimes in a large file, and of course I never read them. They are 
initialed by the clerk who has charge of that, and I simply look at his inithtls. It takes me, 
perhaps, a couple of hours a day to sign them. Of course I cannot possibly read them. All 
I have is the initials of the clerks. 

Q. Were the accounts of Bell taken to you separately, by a special mes"enger, and ap­
proved by you ~-A. Not that I am aware of. Sometimes they bring in a single account, 
but very rarely. When they are ·brought, if they are in the regular shape of a voucher 
duly initialed, whether they come singly or not, I sign them. .My impression is that these 
came with the mass. 

Q. You Jon't recollect that this account of Beli's was bronght to you separately ?-A. 
No, sir; my attention was never called to it at all. 

Q. Your attention was never called to it specially and distinctly?-A. No, sir; never. 
Q. Is it possible that it may have been brought to you separately ?-A. It is possible. 

They are sometimes brought separately. 
Q. But your impression is that your signature was given in the way you describe-that 

this account was brought with the others t-A. Yes, sir. Still they sometimes come in 
singly, but generally in special cases. I cannot answer as to whether t.bat was brought 
separately or not. 

Q. Did Bell at any time, in any conve··sation with you regarding the service he had ren­
dered, mention to you that he had been to New York on business for General Babcock ?-A. 
My impression is that I had no conversation with Mr. Bell, and that Mr. Le Barnes told 
me that. I don't remember having any conversation with Bell; still it is possible that I 
had. l\Jr. Le Barnes told me that when he asked me if the account should be paid; I don't 
remember seeing Bell. Still it is possible that he may have come in at the time. 

Q And told you that be had been to New York on special business 1--A. Yes, sir; but if 
he did I refused to recognize the service, and refused to order the account paid; but I don't 
think he can1e. I think my orders to Mr. Le Barnes were the only orders on the subject. 

(l. Yon seem to recollect that Le Barnes told you that Bell had rendered satisfactory serv­
ices for General Babcock in New York ?-A. No, sir; he saiu that Bell claimed that he 
had. 

Q. If he had rendered no other service than that, ought the account to have been paid at 
all ~-A. No, sir. 

Q. Is there any evidence to show that be did render any service other than that alluded 
to by Mr. Le Barn~s '!-A. There is no evidence that he rendered any service whatever. 
none except his word. My impression is that he did not. 

Q. Is this paper which I show you a paper issuing from your Department ?-A. That is 
signed by the Commissioner; I presume that it is regular. 

Q. This paper reads: 
"WASHIXG·roN, February 12, li37f. 

"SIR: I band you herewith the papers in the following cases, for investigation." 
And then there is a large number of cases given. 
The \VITNESS. They are in th~ habit of giving such a list to the special agent-> when 

they go out. 
Q. Here is a paper dated February 1~, 1876, purporting to have been signed by Mr. Le 

Barnes, the chief of the division.-A. That is hi.s signature. 
Q. These were instructions accompanying that list of cases ?-A. I presume so. I have 

never seen them. 
Q. This [showing witness a paper] is an official paper; it is signed by the commissioner, 

and it is undoubtedly regular. It reads : 
"\VASHTNGTON, Febmary 15, 1876. 

"SIR: You ar~ hereby directed to return at once to this office all official papers in your 
possession. 

"Very respectfully, 
"CHARL~S R. GILL. 

"CHARLES s. BELL, 
·' 12(J7 Choteau Az;enue, Saini Louis." 
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'::;It appears, then, that before his dismissal certain business was placed in his hands, 
btit that he never attended to it; it having been withdrawn from him by the order of the 
15th February f-A. I am informed by Mr. Le Barnes that that was the only business ever 
placed in his hands at all. 

Q. He was, however, paid for his service during the forty-one days that he was in office,_ 
A. I don't know whether be was paid for the last few days or not. 
-_\Q. Would the voucher upon which he was paid show for what services he was paid ?-A. 
No, sir. The accounts shows that; the voucher simply shows the amount, and states what 
it is for-" expenses." 

Q. ·would your accounting-office have been permitted to pay him for the service of merely 
going to New York for General Babcock 7 Ought he, in faithfulness to his trust under you, 
to have allowed him to have been paid ~-A. No, sir; I would not have paid it. 

Q. But Bell was paid ~-A. Mr. Le Ba.rues passed the account upon the certificate of Mr. 
Cowen that Bell had been employed in the Government service. I presume Bell deceived 
:Mr. Cowen. But. the account having been passed by Le Barnes, the accounting-officer 
would make out a voucher fur it, and that voucher would be brought to me. 

Q. When a person is appointed a clerk, as Bell was on the 5th of January, is it the 
habit of the Department to pay him in advance one month's salary ~-A. I am told that in 
some cases that has been done. The clerk must pa.y his traveling expenses, and if he has 
not the means of his own, as most of them have not, in order to send them out at all they 
advance them a month's salary. 

Q. Mr. Bell's allegation is-and I have no doubt it will be verified by the papers in the 
Department-that when he was appointed on the 5th of January, and took the oath of office 
on the 7th, he was paid one month's salary in advance ?-A. I am inclined to think that 
in many cases they advance the month's salary, for the reason I have assigned-that most 
of the clerks have not mom7 enough to travel Lo their destination. 

Q. Here is a letter from R. Joseph, disbursing-clerk: 

"\\.,. ASHINGTON, Manit IG, 1876. 
"SIR: I inclose herewith the original receipt fur your salary as clerk, * $95.60 ; 

also a corrected receipt for services from .February 1 to 16, inclusive, as a substitute there­
for, as the one just received from you is defaced by your 'foot note,' and will not do to 
forward to the Treasury with my accounts. Please sign and return as soon as possible, 
when the one on file at this office will be returned to you. 

"Very respectfully, 
"R. JOSEPH, 

;• Disbur~ing-Clerk." 
'' CH.\RLES S. BELL, Esl]_., 

' 1207 Choteau Avenue, Snint Louis." 

· You say you have no recollection of any eonversation with Bell regarding the service 
he rendered during the month of January, or up to the time he was discharged 7-A. No, 
sir; unless, as I have said, he might have come in after Mr. Le Barnes; but I have no rec­
ollection of that, and I don't think he did. 

Q. And from Mr. Le Barnes you heard that Bell said to some one that the services he bad 
rendered were for General Babcock l-A. That he pretended so to Le Barnes, whom he 
wished to have pass his account for expenses. 

Q. If he went to New York on business for General Babcock, or for any one else, and if 
he was allowed for that service, would his account have to show the time of his leaving 
here and the time of his return, and the items of his expenses ?-A, I cannot answer that 
question. The chief of the secret-service division could answer it, but I cannot. 

Q. Why is it that when he had no written instructions with reference to what he should 
do prior to the 13th :February, which is the date of the letter from Mr. Le Barnes, he was 
allowed (if he was allowed) traveling and other expenses prior to that time 1-A. That I 
cannot answer. My impression is that he was expected to start very soon with cases that 
were to be placed in his hands for investigation, and that probably that was the reason ; 
but Mr. Le Barnes could answer that question better than I can. 

Q. But if Bell had not any cases put into his hands prior to the 13th February, 1876, 
and if he had no instructions to pursue any cases anywhere prior to that date, should he, 
under the practice in your Department, have received any pay for his services ?-A. I think 
not . 
. Q. Then, if he did receive payment for his services rendered prior to that time, and 

itemized in his account as being in New York and elsewhere, ought it not to be considered 
presumptive evidence that he had rendered some service there ?-A. Yes, it would be pre­
s•mptive evidence. I have in my pocket the card upon which he was paid. It is a card in 
pencil from General Cowen. It reads : 

"Mr. Bell has been legitimately employed under orders, and is entitled to his expenses and 
per diem. Will Colonel Le Barnes please adjust the account~ 

"B. R. COWEN, 
:l-12-76 "Assistant Secretary." 
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Q. You have stated very fully, I believe, that you know no way in which this man Bell 
·was to be employed in the matter of the Babcock trial ?-A. I had no intimation of the 
kind whatever. 

Q. And you discharged him bec.ause--A. I believe him to be a scoundrel. 
Q. On the assertion of the President ?-A. Yes, sir .. 
Q. Do you know of any other persons being employed by any of the Departments here to 

assist General Babcock in his defense at Saint Louis '?-A. No, sir; I do not. 
Q. Do you know of any sums of money being subscribed by officials here for the pur­

pose of conducting· his defense ~-A. No, sir. 
Q. You never made any subscription for that purpose?-A. Yes, sir. After the acquittal 

-of Mr. Babcock-not prior to his trial, but after his acquittal-! sent him a check myself. 
Q. For what amount ~-A. One thousand dollars. 

By l\fr. DANFORD: 
Q. In the examination of Bell before this committee some days ago, this question was 

asked him, referring to your dismissal of him: "Don't you think that when he learned 
that you were willing to take the employment of a spy upon the district attorne.v, he would 
have done less than his duty if he had not dismissed you ~" To which Bell replied: "Now 
you have asked me a. plain question . Mr. Chandler knew exactl.v what I was employed 
for.' Q. Did he know as well as Babcock and Luckey '-A. He asked me what I went to New 
York for. Said I, 'I went there on matters connected with Babcock's case.' Said he, 
'Did General Babcock know you went there~· Said I, 'He did, because I wrote him a 
letter before I left.'" I ask you whether that conversation, or any portion of it, ever took 
place between you and Bell at any time ?-A. Never. It is wholly false. 

Q. Bell was asked further, " \Vas that all the conversation you had with him?" and 
he answered, ''That is all.'' He was further asked, "Do you pretend, then, to say that 
Secretary Chandler knew that Babcock sent you out there to play the spy and steal testi­
mony ~-A. He knew bow I was employed. Q. Did Mr. Chandler know that you were 
engaged in that employment from Babcock, Luckey, and Bradley1 to act as a spy upon the 
district attorney, and surreptitiously take testimony from his office ~-A. I don't know that 
he knew the details, because I al>ked him if it was necessary for me to enter into details, aud 
he said it was not.'' What do you say to that ?-A. :False; every word. 

Q. Bell, in further answer, said : "I will say this: that when he was iu Saint Louis, 
Luckey said to me, 'If you go through with this thing and look it up, I will get you a big 
appointment in \Vashington.' Now, we know old Zach., and when I came here I didn't 
want to go into the Interior Department, because I did not believe that would give me the 
facilities I wanted. Q. You wanted to get at Dyer ?-A. Ye!;, I did. I said I would rather 
go into the Attorney-General's Office; but afterwa1d, owing to the failure of my appoint­
ment, there were some words bad, that it would have been better if I had gone to Chandler's 
Department first, and I know that Luckey spoke to Chandler, that I was to be ordered to 
Saint Louis to look after these matters connected with the Babcock trial." I will ask you 
whether Luckey ever spoke to you in relation to ordering Bell to Saint Louis to look after 
the Babcock trial ?-A. Never in the world; it is false. 

Q. Hell was further asked, "Do you state to this committee that you had an appoint­
ment from Secretary Chandler in his Department, and that he bad knowledge that you were 
going to Saint Louis to look into and through Mr. Dyer's office by virtue of that appoint­
ment ?-A. I did not say that. I never said that. Q. You don't. desire to be so understood~­
A. I did not say that. 1 said that I was appointed from the White House, and that it was 
understood that I was to be sent to Saint Louis in Babcock's interest. Q. Did Mr. Chand­
ler know that ?-A. Why, I mentioned Babcock's name to him half n. dozen times, and 
asked him if I should enter into details, and he said it was not necessary." What do you 
say to that ?-A. False. 

Q. You have read a portion of this testimony of Bell's; is there any further statement 
that you desire to make ?-A. No, sir; not in reply to that. I would like to state to the 
chairman, however. that some weeks after the trial was over I received a letter from Mr. 
Horie, of Philadelphia, stating that the cost of the tnal bad been over $40,000, and that 
Geneml Babcock was almost ruined by th e expenses of the suit, and suggesting that, as he 
was a young man, it might be a proper thing for those of his fri ends who are able, to con­
tribute; and it was upon that suggestion from :Mr. Borie that I sent that check. 

By the CHAIRl\JAN: 
Q. You are qui te positive, then, th a t you never beard of the employment of Bell by Bab­

cock, save what was said to you by Le Barnes f-A. I am very positive; unlesR, as I have· 
stated, he may possil.Jly httve collle in, but I don't thiuk he did. I never have heard of it 
from any other source. 

Q. But · he may possibly have said so to you himself ?-A. H e may possibly have come 
in after Mr. Le Barnes to get n.e to order that account paid, but I have no recollection 
of it. 

Q. But the account was ordered to be paid, by you ?-A. No, sir; it was not. 
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Q. You signed the voucher ?-A. I signed the voucher, whi<.:h came to me in the regular 
way, but I did not direct Mr. Le Barnes to pass it. 

Q. When Le Barnes told you that that was the service that Bell had rendered, did you 
tell him not to pay him 1-A. I did tell him not to pay him, uutil he was satisfied that Bell 
had been in the legitimate employment of the Pension-Office. 

Q. No vom~her is of force until it is signed by you, Mr. Secretary ?-A. No, sir. 
Q. Then you must have signed this voucher tinally ?-A. 0, I did sign it. After it 

passeJ Mr. Le Barnes I should sign it, as a matter of course. 

By Mr. DANFORD : 
Q. Have you any special recollection of that voucher ?-A. No, sir; I have none what­

ever. On the contrary, I supposed it never had been paid at all uutil I read his testimony 
here. 

W Asm~GTox, D. c., April G, 1870. 

EDWARDS PIERREPONT sworn and examined. 

By the CHAIRMAN: 

Question. A witness before this committee stated a few days ago that he had been rec­
ommended to you by the President of the United States for appointment to a position in 
your Department. He kind enough to state the facts and circumstances connected with that 
matter.-Answer. In the month of December last-1 am not able to fix the exact date, but 
I think it was prior to the middle-a man called at my office and sent me in this card, 
which is somewhat peculiar: 

[The card, printed on green paper, with several small pieces and some letters clipped oft" 
it, was put in evidence, as follows :] 

C. S. BELL. 

The Commercial Advertiser, Southern Edito 
Chicago. Manager Souther 

This card was larger than it now is, and it was a thick one; you see it has been clipped 
at the end, aud clipped here. I mention this that you may understand how it happens that 
I am in possession of H, because the other card that was sent in by him at the same time, 
from the President, I have not. \Yhen this card was brought me, I ·was at the moment en­
gaged in making a diagram to argue a case in the Supr<lme Court in admiralty, in which I 
needed to show the port light of the steamer and tho starboard light of tbe steamer, the port 
light being red and the starboard light green, and I had no means (having looked about) to 
present the starboard light, and this card coming in I split the card in two, and cut from it 
and pasted upon this the starboard light, anJ put it into my drawer and had never seen it 
from that time until the day before yesterday, when I went to argue the case in the Su­
preme Court, I found this card. 

The gentleman who presented the card handed me a card from the President, on which 
was ·written, as nearly as I remember, not what I have seen somewhere published, but this: 
'The bearer wishes to get employment; I think he might render valuable service." "I 
hink" was the expression, as near as 1 remember. I diu not preserve the card; I am not 

in the habit of preserving those cards which como in, and which I frequently have. He 
then said to me, coming up to my desk, that the President wanted me to employ him in 
the secret s3rvice, and to give him as h:gh wages as I ever gave in that service; and the 
manner in which he said it had so much the air of command, though it was merely for the 
execution of an order, that it led me to ask the man what he had done. He said he had been 
in the service in the South, and I said, "I shall need to see the President further be­
ore I give you anyemployment." That ended the interview. The next day was Cabinet 
day, and I saw the President and told him of the fact of this man having come here to get 
employment, and asked him if he knew anything about him. He said he did; that he had 
known him or had known of him, which I won't say, in the Army during the war as a scout 
or a detective, I am not sure w bich, perhaps he said both, and lle had understood that he 
had rendered good service and that he wanted to get employment in the secret service. 
'l'hat was all that was said. Some mom ber of the Cabinbt came in as we were tt~lking, and 
it ended the conversation. I think it was the next day that this gentleman called again and 
asked if I was going to employ him. I theu questio11ed Lim-asl•ed him what he was capa­
ble of lloing; what experieuce he had had in the secret service He said he had had a good 
deal of experience and said that he had bPen Pmployed by Mr. Dyer in Saint Louis, and that 
he had the power of bringing very important information in the whisky cases which no other 
man could command but himself; that he had the means of getting at letters that were in 
the possession of Joyce, (possibly he added McDonald, too; of that 1 am not sure, because I 
am so accustomed to connecting those two names tog('ther, but I am sure he said Joyce,) 
and that .Mr. Dyer had employed him already out there to aid him in those matters. I said, 
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"Does Mr. D.ver wish me to employ you? " He said, "Yes." ''"\Yell, if you have been 
out there, why have you left there?" Well, he said that Mr. Dyer probably La ln't the 
means of payment, but if I would employ him, l\fr. Dyer would IJe glad to have him em­
ployed. Said I, ''If Mr. Dyer wishes you employed and will so write me, or will so telegraph 
me, and be thinks you can be of service to him in the development of the whisky cases, I 
will employ you and will make out your papers quite promptly, after Mr. Dyer expresses 
his opinion that you can be useful to him, and says that be wants me to employ you." He 
left as though quite satisfied with that, and indeed I think he said that Mr. Dyer would 
undoubtedly do it ; at any rate, he said something that amounted to that idea. The next day, 
or the day after, he came again, produced to me a paper written very plaiuly, purporting to 
be & telegraph from him to Mr. Dyer, stating about these words-I remember it very dis· 
tinctly-it was very plainly written, "The Attorney-General will employ me to aid you 
if you will request it." He showed me that, and said he had sent that telegram to Mr. 
Dyer the day before, and then asked me if I had heard anything from Mr. Dyer. I told 
him I had not. He expressed the view that I would, and that ended the interview. I did 
not see him-something, I don't remember what it was, intervened-for a day or two, and 
meanwhile I had made inquiries to try to learn something about this man, and I learned 
that he had been in the employment of the Post-Office, but that his employment had been 
unsatisfactory and that he had been dismissed; when he returned the next time I told him 
of the fact, and tolJ him that my inquiries had not been satisfactory that I had not heard 
anything from Mr. Dyer and that 1 should not need his services. He left, and I never have 
seen him since. That is just about all that ever occurred between us. 

By the CHAIRMAN : 
Q. That card which you received from the President at the time Bell c:1lled to see you, 

you say you did not preserve. Did you give it to any one else ?-A. No; I did not. 
Q. It was destroyed, as I suppose cards of that kind are ?-A. 'Well, I suppose it took the 

ordinary eonrse. It is not wholly infrequent that these things come in from the President, 
saying, " Here is a person abouL a pardon; I "ish you would look into it," or "This per­
son wants an appointment; see if you can do anything about it; " it was exactly of that 
nature; and thosfl cards ordinarily go into the waste-basket, and I have no doubt this did 
after the day. 

Q. Had you had any conYersation with the President regarding this man, prior to the 
time he brought yon the two cards f-A. No; that was the first intimation that I had of the 
man's existence. 

Q. Had you ever prepared any instructions for him7-A. I never had prepared any at all. 
I told him that I would if Mr. Dyer \vould request it, but I never had prepared any.. 

Q. You speak of an interval of several days, during which you do not seem to understand 
why you did not see him; did you not go from here to the Centennial gathering at Phila­
delphis '-A. I did. 

Q. That was the interval; I suppose it was about that time ?-A. Well, if you can tell 
me when that was. 

Q. It was about the 17th of December.-A. That would not be unlikely. It comes to my 
mind as somewhere about that time. I was under the impression that it was about the mid­
dle, but it may have been nt that time. 

Q. You were there, and from there you went to New York, so that you were absent frnm 
Washington several days ?-A. Yes ; I was absent for three or four days, and this might 
have been the interval. I remember that there was an interval. 

Q. Then Bell called upon you after your return, if that was the interval, and was it at 
that time that you told him you would prepare his instructions ?-A. I should not think it 
was that time. I am not positive about that, but I told him I would prepare his instruc­
tions. 

Q. Did you at that time tell him that you had had some conversation with a person high 
in authority, and that his employment was not satisfactory to him f-A. No; not that. I 
told him that I had made inquiries about him of persons in high position, and that their re­
plies were not satisfactory. 

Q. Did you then by any mode indicate to him who that person was¥ Did he attempt to 
identify that person f-A. I have no recollection of that. 

Q. Did you tell him that that person had come to your house and told you that he was 
not a proper person for you to employ f-A. No ; that is a mistake. 

Q. Did he attempt to identify the person by pointing toward the Treasury Department, as 
indicating the source from which he thought your information came f-A. I don't think he 
did. I have no such recollection, and I think if he had I should have recollected it. The 
line of my inquiries that I made were from the Secretary of the Treasury aud from the Post­
master-General both, and they did not give satisfactory accounts. 

Q. You have stated your recollection of what was upon that card from the President. Do 
you remember whether there was upon it something like this, that "the bearer is the per­
son about whom I have spoken to you? ''-A. I have no such recollection. I think that 
could not have been so, from the fact that he never had spoken to me about him. I think 
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that must have related to another gPn'leman. I notice that in Mr. Chandler's testimony he 
made that statement, and I take it it mast have related to him. 

Q. Then you have no other knowled!!e of Mr. Bell from any source than that whi.ch you 
have related to us ?-A. That is all. I had not heard of him before. 

Q. Did be ever meet you at your office when Mr. Bluford Wilson was there-the Solic­
itod-A. I have no such memory. At what time-about what time 1 

Q. About that time-during these negotiations.-A. I don't remember it. It wouln be 
almost impossible, because people are sitting in my office freqnently when I am talking with 
{)thers. I have no recollection of it, but I would not say that it could not have occurred, for 
it might have occurred. 

Q. Have you any recollection how frequently he called to see you during that month­
December ~-A. After this first visit he called several times. The number of times I could 
not state. He called seeming to be expecting that I would treat the President's request as 
one that I ought to yield to. 

By Mr. DANFORD: 
Q. What other person spoke to you in the interest of Bell save tLe card that you bad 

from the President ?-A. None but the President. 
Q. Did General Bahcork or Mr. Luckey ever speak to you in his interest ?-.A.. I never 

heard one of them speak of him in my life. 
Q. I will read a passage from his testimony here : "Answer. This delay was made, and 

the Attorney-General told me himself that he had been called upon at his residence a day or 
two after his return from New York, and stated that hA had written out my instructions to 
guide my action in Saint Louis. The Attorney-GE>neral said, 'I intended to commission 
you to day, but an official came to my house last night-I will say a very high official­
whom I meet on special occasions.' I understood him to mean the Secretary of the Treas­
ury, and I pointed out of the window, where we sat, toward the Treasury Dt~partm ·nt, and 
said, 'If you have said anything in that quarter there is no use in my going.' The Attor­
ney-General said, 'It is not the Secretary, but it is a high official,' and said he, 'It is no use 
for you to go out there.' I said, • No, but you ought to have let me find that out. for my­
self.'" What have you to say to that 1-A. I have to say that I never heard of a thing 
of the kind before, and that it is entirely imaginary. 

A. C. BRADLEY sworn and examined 

By the CHAIRMAN: 

'WASJllNGTON, D. C., April 6, 18i6. 

Question. You reside in this city, I belicve.-.\.nswer. I do, sir. 
Q. You are a counselor at law ¥-A. Yes, sir; I have been practicing law here for nine 

years. 
Q. Do you know C. S. Bell1-.A.. I do. 
Q. Where did you first meet him ?-A. I first met him in the cit.y of Saint LouiF, some­

where between the 25th and the 2!:Jth of November. I am very confident it was between 
'l'h~nksgiving Day and the 29th of November. 

Q. Please tState what occurred there.-A. I first heard of Mr. Bell through Col. Levi P. 
Luckey. The occasion of my presence in Saint Louis was this-M!d I can make the state­
ment without any breach of the relatwn between attorney and client, anJ I am anthorized to do 
so by General Babcock. I think about the lSth day of November, General Babcock told 
me that he had received a telegram from Saint Louis, calling upon him to come there at once, 
as his name had been used in the McDonald case, and it was thought that his presence there 
was 11ecessary. General Babcock stated to me that he was at that time engaged upon his 
duties as secretary for the President, and that it would be particularly inconveniPnt for him 
to leuve at that time, (it was just. before the session of Congress;) that he did not think there 
was any speCial occasion for his being there, and he asked me to go therE>, as his counsel, his 
name having been used in the papers in connection with the wbisl~y trials, to ascertain for 
him all thaL I could in relation to the matter, and, if it was necessary, to send for him to go 
there. My interview with General Babcock the first time was about two o'clock in the after~ 
noon, and he wanted me to go that night. The interview lasted about half an hour. I had 
never had any conversation with him in relation to the matter before that. I saw 
him again just' befme I left for the train, for a few minutes, perhaps half an hour, and in 
that time all the instructions that I received ·were g1ven. I ·went to Saint Louis and 
remained there a few days. In the mean time I met Col Levi P. Luckey, whose 
acquaintance I had never made prior to that time. Somewhere about Thanksgiving Day, 
l was infurmPd by Colonel Lul:key that he bad met this man Bell, who had been, I will 
not say engaged-I do not know exactly what relation he had had to Colonel Avery's 
matter, bm he had been employed to g·o to Ohio, and to procure copies of the Hoge 
di~patcbes: it being asserted by him that these dispatches were a very important element 

H. l\1 is. 184--25 
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in Avery's case. He stated to me that this man said, as near as I can recollect it, that be 
bad the run of the district attorney's office; that be knew of everything that was occurring 
thPre; that he could put his hands upon the papers that were lying there, and that either ba 
offered to go there and to steal the papers relating to General Babcock's matter and bring 
them away for reference and copying, or else his propoi!ition was to go there and re­
move those papers, for the purpose of destroying them. .Mr. Luckey said to me that the 
man's pfClposition was so astounding that he was not disposed to put any faith in him 
or trust him t0 any extent at all; be said that his services in the Army, as he understood, 
had been valuable; that he bad been employed as a scout, and he believed had rendered 
valuable services; and we, upon our consultation, rather decided that we would not put 
any faith in the man ·whatever. Subsequently he returned from Ohio and brought copies 
of the Hoge dispatches, and at that time Colonel Luckey asked me to come to his room and 
listen to this man's conversation, so that we would be able to judge somewhat of his basis 
by his conversation, his bearing and appearance. I went to his room that evening. This 
man came, and, at first, be declined tu have anything to say whatever in my presence. 
Colonel Luckey told him, as I understood, that unless he talked in my presence he need 
not talk at all; so he concluded to unburden, and he did so. I could not pretend to remember 
or rehash the story that he gave, but I made a memorandum of some of the in1portaut facts; 
his statement:> were always wandering, and I always thought be drew a great deal upon his 
imagination. In the first place, be said that he was not t>mployed by Colonel Dyer, but 
that he was " solid" with Colonel Dyer, and had the run of the district attorney's office, 
because he was there, in the city of Saint Louis, working up a fraud upou the Government, 
perpetrated by the gas company of Saint Louis, involving a loss of~ I don't know how 
many hundred thousand dollars, one hundred thousand dollars, perhaps ; at any rate, a very 
large loss; that tliat was his business there. He said that he was a friend of the Presi­
dent; that be desired to serve him ; that he believed there was an infernal conspiracy 
the1e to drag the President down, to strike him through General Babcock, and that he bad 
had oppportunities, not only by overhearing what has been said in the district attorney's 
offiee, but also by his opportunities of seeing documentary evidence, knowing the fact 
that the district attorney and his assistants, with several of the press of the city of Saint 
Louis, and Secretary Bristow at the head of the move:nent, were conspiring to secure the 
indictment and conviction of General B::tbcock, and as u measure lo superinduce the down­
fall of the President. 

[The witness here referred to a memoranuum maue, be said, at the time.] He said that 
during the McDonald trial, Secretary Bristow wrote to the district attorney, demanding that 
the "Washi gton papers" be put in, (meaning the papers relating to General Babcock,) and 
manifested his anger that it had not been done ; but upon the conviction of McDonald, 
Seeretary Bristow, the Attorney-General, and Bluford Wilson all telegraphed their congrat­
ulations to Colont>l Dyer, and Secretary Bristow said that be now saw that his (Colonel 
Dyer's) course was a wise one. He also said that Mr. Henderson and Colonel Dyer were at 
loggerheads; that Mr. Henderson supposed that his term of service would end after the 
llcDonald case, or with this case any way, and he proposed to do as much execution as he 
could during the time that he was engaged there, and he desired to put in all matters relat· 
ing to General Babcock's case in the McDonald trial, for tbe purpose of injuring the Pre:;i­
deut, (that was the inference; I do not know tha ttilis man told me that;) and Mr. Dyer 
said he had a bead to lose, and he did not care to have them go in then, and, besides that, 
he thought they had better be taken gradually, and that this thing bad better be prolonged 
from month to month, until the time for the presidential election, when it would toll better 
in the convention. And he said that for that reason Henderson and Dyer were not n very 
good terms. He stated that he over beard Colonel Dyer saying-I think it was upon the con· 
viction of McDonald-" First Babcock; then U. S. Grant," and then, •· How will 
this set on their bowels?" That was after the Babcock toleg.rams had been put in 
evidence. And he also told me that Mr. Henderson had said, "I will see U. S. Grant in 
hell before I will do anything to help him." He also told me that he had overht>ard 
Mr. Chapman say to District Attorney Dyer, " 'When we get all these changes made"­
ibat is, they proposed to make changes in all the district-attorueysh ps throng·h the 
whisky country-" when we get these changes made, and new men in, we can run the 
thing to ~<uit ourselves." 

You will please observe that this an occurreu llParly a month prior to the indictment of 
General Babcock. There ·was no case made against General Babcock and my desire was 
e ascertain, as much as possible, what their purposes were in reference to him, and to ascer­

tain, if 1 could, what evidence they had, if any, against him; so that when this man made 
this statement. to me, (and he made it to me in different forms repeatedly after that time, 
upon various occasions when l met him,) it seemed to me that perhaps there was a. good 
deal of truth iu what he said, and he seemed to be verified to some extent by the editorials 
that I saw in the local press, some of which he stated he knew had been written in the dis­
trict attorney's office-either that he had seen them written, or that he had seen the edito­
rials theml'elves, and know the handwriting, I have forgotten which. Judging from his 
statement that there was a conspiracy not only against General Babcock, but al~o against 
General Grant, I concluded that I would get as much information from him as I could. I 
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thought that was perfectly legitimate, and I believe so still. I see that in his testimony be 
has said that I engaged him to g•> to the •listrict at ·orney's office to abstract papers and 
bring them to the Lindell Hotel, for the purpose of destroying them. 'fhe only statement 
in that which is correct is, that I occupied room 165, which he bas mentioned a:i the room 
where they were to be destroyed. I never authorized him or any one else to do that, or 
anything of its nature; and I am happy to state the fact that I have re .. eived from my 
friends in Washington, who have known me, (and I have always lived bere-I was 
born and raised here. ) an expression of their opinion that the man lied. I did ask 
him, to do this, to obtain for me, as far as possible, such information as he could as 
to the nature of tlJe evidence that they pretended to have against my client, and I 
authorized him, if he could do so, to make such copies of papers as be could, with 
that end in view; and I asked him when I left Saint Louis, if be was unable to 
procure copies of papers, (which I requested he would send to me if be obtained them) 
-that, if unable to procure the copies, he sl)ould give me the substance of them as 
far as he could. So far as Colonel Luckey is concerned, from the very first be expressed· 
his distrust of the man: and so far as this man's connection with General Babcock's interest, 
or with me as attorney for General Babcock, is concerned-so far as my knQwledge extends­
Colonel Luckey never had anything to do with him. He acted, as I heard him state to Bell, 
simply in the iuterest of the President. Being his private secretary, he considered it his duty, 
upon a report beiug made that this conspiracy did exist there, to listen to it and to report it tO< 
the President. and I believe that Colonel Luckey's connection with the matter ended there. 
He told me that so far as General Babcock's matter was concerned I could do as I pleased about 
it. I desire to state that before I left Washington General Babcock never said a word to me 
about em~loyiug a detective in Saint Louis; be never authorized me to go to the district 
attorney's office or to look into his papers or to do anything that was illegal or imp,.oper in 
any way whatever. He asserted to me his entire innoceuce of that conspiracy which has 
b?en charged against him and of which he has been acquitted; and be has never admitted 
to me in any way, shape, or form, by insinuation or otherwise, anything- that could be tortured 
into any kind of admission that he was other than innocent. I have never expresse.d an 
opinion to any one that be was other than innocent of the charge, and I believe just as firmly 
now, as I do in my own innocence, that General Babcock bad nothmg to do with it. After 
my return to vva~ hiugton, some days subsequent-{ have forgotten bow long-! received a 
letter from C. S. Bt>ll, I think four pages of letter-pa!Jer closely written, profuse and diffuse 
as he usually is in his style. At the conclusion of this letter, perhaps iu a postscript, he­
asked me to return it to him by return mail, as be says, "God knows there are too many 
papers in existence now." I did return his letter to him, but I made a very careful copy of 
it before I did Sl •, which I hoped to have in my possession this morning·, and which I am· 
prepared to swear to as being a true copy. If he bas that letter here in his possession I 
wish the chairma11 would eall for its production. 

The CHAIRMAN asked Mr. Bell to produce the letter. 
Mr. BELL It is uot here. I have seen the copy. I am wiiling to admit it, every word. 

It is at;ached to that affiJavit. 
Mr. BR.\D• EY. No, sir: it is not attached to the affidavit. 
Mr. B~:LL. It was when I swore to it. • 
Mr. BRADLEY. All right. I expected to have a copy here this morning, and when it does 

come I desire to put it in evidence. In this letter bP- stated t.h~t the district attorney bad 
been usiug-I may be incorrect in minor details, but according to my recollection the main 
facts stated were these-that tho district attorney had been using, before the grand jury in. 
order to secure the indictment of General Bahcock, forged letters and papers--

Mr. BELL. You won't find that in the affidavit. 
M1. BHADLEY. 1 don't wish to be interrupted by you, sir. 
A. [Continued.] And that Assistant District Attorney Bliss, I think it was, bad admitted 

to him that these forged letters and papers had been used before the grand jury, and they 
were very much excited on tbe subject, and were afraid it would be brought to light. He 
also s~ated that ~olo~el Dyer bad been ~ndeavoring to procure letters from Joyce, who was 
then m the pemtentuuy at Jefferson C1ty, and bau sent some female relative of .Joyce's I 
don't remember who, to the penitentiary in order to secure those letters, whatever they we~·e 
and I think added that be could communicate a great deal more that was very valuable; 
and would be very beneficial, but he could not trust it to the mail. He said also that he 
was in good employ there, and he could not afford to leave unless be had something to de­
pend upon. General Babcock was at that time, I believe, in Chicago. I wrote just enough 
to bring the man here as I thought, without goinO" to any extent which would involve me 
or any one else in any difficulty. I wrote what I knew could be depended upon; that was, 
that if be came here with important information be would be paid for his services. This is 
my letter, which I acknowledge: 

''WASHINGTON, December !l, 187;). 
"MY DEAR SIR: Yours received to-day is herewith returned. I am authorized to request 

you to come on immediately, and to say that you will be cared for here. 
" A. C. BRADLEY. 

"C. S. BELL, Esq." 
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I will also state that after my return, after writing this letter, Bell came here ; but I had 
nothing further to do with him after that time, except that he repeatedly came into my office 
to borrow money, which is said to be one of his chronic failings; but having been advised 
by an employ6 in the Post-Office Dep11.rtment who knew him very well and happened to be 
in my office one day when he called. that he was not safe, I never invested any in that way. 
I paid him, as he states, in the city of Saint Louis on one occasion, $10. He stated that his 
family were depending upon him; that he had his own bread to earn, and he profe,sed then 
and at all times to be rendering- VNY important and valuable services. He said be only 
wanted a small sum, and I gave him $10. Then just before I left, when I requested him to 
obtain as much information as he could for me, I paid him $50. That is all that has been 
paid him. General Babcock knew nothing whatever about the man until after my return, so 
far as I know. ffp, never authorized me to employ him. I employe<l him, so far as he was 
employed at all; I don't call it an employment at all. He was running his owu business there; 
be said be was working up this thing, and I merely paid him for whatever supposed informa­
tion be furnished me. I don't believe now that he knew anything to communicate, and I be­
lieve that the facts that he did communicate were totally unreliable and of no benefit to any 
<me but himself. And I desue to say that, so far as his services in Saint Louis were con· 
cerned, GPneral Babeoek had nothing whatever to do with them. He did not know of the 
(lXistence of the man, so far as I know, unless he bad heard of him in the Army. I did what 
I considered was perfectly legitimate, and within the proper sphere of duty of an attorney. I 
have nothing further to state, but if you ask me any questions I will answer them cheerfully. 

By the CHAIRMAN : 

Q. You say that before you left Saint Louis you authorized him to get copies of the papers 
in the district attorney's office so far as he was able, which relaLed to General Babcock, and 
that you paid him $50 to do so ?-A. I paid him $50 for such services as he might render, 
and I think I did ask him to get copies of papers if he could. He said that they were lying 
right there on the district attorney's desk where any one could read them; that he had the 
ruu of the office, and I supposed that he could get copies at any time. 

Q. You say in this letter, dated Washington, December 9, J875, ''Yours received to-day, 
and is herewith returned." That is the letter of which you promised to furnish the commit­
tee a copy. "I am authorized," you say, ''to request you to come on immediately, and to 
sa.v that you will be cared for here." By whom were you authorized to request Bell to 
come on immediately?-A. \Veil, I was not directly authorized, I suppose, by any one, 
though that related to the fact that I bad seen Colonel Luckey, and he said that undoubt­
edly if the man came here he might secure some appointment. 

Q. Colouel Luckey then authorized you to say that ?-A. No sir; he did not. 
Q. Who did ?-A. My statement was based for authority simply upon Colonel Luckcy'8 

remark to me. 
Q. The manner in which he was to be cared for was that he wa.~ to receive an appoint­

ment under the Government, was it not ?-A. I do not know, sir. Colonel Luckey said, as 
'\veil as I recollect, that he believed that this man could procure a place if be came ; that hs 
had rendered valuable services as a scout, as he uuderstood, and he could secure an appoint­
ment. A I stated before, I wrote that letter. When I wrote it my purposH was to say just 
enough to bring the man here. I did not know what he had to communicate. 

Q. You knew at the time that you wrote ltim this letter that he had a position out there, 
did you nut ?-A. No, sir; I knew that he told me be had one. 

Q. After his having told you he had one yon were willing, by this letter, to htwe him re· 
sign that position and eomc here ?-A. Yes, sir. I fully believed that he would receive an 
appointment if be came here. 

Q. He at that time, as far as you knew, was connected with some newspaper, was he 
uot ?-A. I did not belieYe be was. He said he was. I thought it was a mere ruse. 

Q. How wac; his letter headed ; did it indicate him as belonging to some newsp:1per ?­
~\.. It was somewhat similar to 1h Lt card that the Attorney·General produced here. 

Q. And the manner in which he was to be cared for was that he was to receive an appoint­
ment here, you uelieved. Now, what induced you to believe that you could get a man of this 
kind, in whom you had no faith on your own statement, and who was willing to g-o aud take 
copies of papers out of the district attorney's office-what reason bad you to believe that 
such a man as that would receive an appointment under the Federal Government ?-A. Well, 
sir, my own opinion of detectives is that they will all do anything of the kind, and the 
Government is either forced to, or through a mistaken policy does, employ detectives in 
every branch of the Executive Departments, and so far as [am concerned, I would not trust 
one of them. As I said at the time to Colonel Luchy, I would believe this man so far alil 
his interest lay to tell the truth; that where his interest ended there I did not think we would 
be justified in trustiug him; and I think that of any man that would engage in that employ­
ment; but I believed that I was perfectly justified, there being no indictment whatever 
against General Babcock, no charges, except newspaper charges, upon the statement of this 
man that there was a conRpiracv. that], as his attorney, was perfectly justified in getting any 
information I cor_~, · 
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Q. Even to the extent of getting papers surreptitiously taken from the office of the dis­
trict attoruey ?-A. No, sir; I distinctly said aw bile ago that I never authorized him to do so. 

Q. You paid him to do it '?-A. No, sir; copies. 
Q. You did to have copies made? Did you ever have any fixed sum that you agreed to 

pay him '?-A. Never, sir. 
Q. You did pay him $60, however, I believe, just what be swore that you paid him ?-A. 

Yes, sir; his statement is true to that extent. 
Q. He professed during all your intercourse with him to be specially devoted to the Presi­

dent of the United States-that he believed this to be a conspiracy against him, and that so 
believing he was willing to render any service he could to expose it, was not that what he 
said? -A. \Vel I, he said a great deal of the import that that expresses so mew hat, but I be­
lieve now that he was working in his own interest and was endeavoring to be paid by both 
sides. 

Q. He Jid rcceiYe an appointment here subsequently 7-A.. I don't know anything· about 
that. 

Q. Who recommended him for that appointment?-.. :\. .. I know nothing about it. I do not 
know President Grant, and never had anything to do with him in my life. I am not a repub­
lican aud not a democrat. 

Q. Did be ever bring yon any papers to locl' at at all, wl1ile you \vere in Saint Louis?­
A. Never, sir. 

By Mr. Honmxs: 

Q. When was jt that you first got acquainted with this man in the way you have nar­
xated 1-A. It was at the Lindell Hotel after his return from Ohio where he had been to get 
copies of the I-Ioge dispatches for A very's benefit, as I und~-'rstoud at that time. 

Q. Can you recall about the date when it was '?-A. I do not know. I did not keep a 
diary when I was there, and it was only by other facts that I was enabled to remember that 
I left here about the 15th of November and returned about the 7th of December. It was 
about the 29th of November, I think. 

Q. What is the date of this letter when yon told him to come on here ?-A. The 9th of 
December. 

Q. Had you come to the conclusion when you wrote that letter that he was an unreliable 
man not worthy to be trusted ?-A. Well. at that time I did not know that he was an unre­
liable man so far as his pretended service to me extended; but, as I stated before, I believe 
that his interest lay in that direction-! would trust him as far as his interest lay and no 
further. • 

Q. Who made application to the President for him to get a recommendation w bich tho 
President gave him f-A. Indeed, I do not know. 

Q. You communicated to Mr. Luckey these points which Bell professeLl to inform you 
about f-A. I did. 

Q. Mr. Luckey was then acting as private secretary to the President ?-A. Yes, sir. I 
think I showed Mr. Luckey the letter that this man sent to me, and asked him what I had 
better do, and my impression is that he said that we had better tell him to come on here. 
If his statement had been true it was a matter that oug·ht to be investigated, and probably 
might furnish material for some of these committees. 

Q. You state that he professed to give the i uformation that there was a conspiracy on the 
part of Henderson with District Attorney Dyer 1-A. As I understood him, a conspiracy 
originating with Secretary Bristow, involving the district attorney a• d the special counsel, 
llr. Henderson, and in general the district attorney's office; that the newspapers (I have 
forgotten which they were now; the Times was one of them) were subsidized, were under 
the direct control of the district attorney's office, and that the editorials were wntten in the 
district attorney's oflice. The editorials read so, too. 

Q. That information came to you in the lt>tter you have spoken of to him ~-A. 0, no: 
the information in the letter. as I have stated, related entirely to the alh-'ged use before the 
grand jury of forged papers, and also to procuring letters from Joyce, who was then at Jeffer­
l>On City, Mo. 

Q You thought there was sufficient trustworthine~s in his story to wish him to come on 
here, that you might hear it more tully. That was you reason, I suppnse, for writing the letter 
which you say you thought would bring him '?-A. I think he stated in his letter that he 
Lad additional facts to communicate, which could be better communicated in person, and it 
was that reason, as well as these allegations contained in the letter, that induced me to be­
lieve that it was important that he should come on. 

Q. When did you first conclude be was a rascal ?-A. \Yell, be came to me \Yith different 
stories. At'ter he had been in Wa~ohiugton fur a while he made statPments to me in regard to 
l1is relations with General Babcock, and I think one of them was this same story, or some­
thing in connection with the Attorney-General. He sairi that General Babcock had Rent 
him to the A.ttoruey-General, as I understood it, and he made sundry other statements which 
General Babcock utterly denied; and I ascertained, I think, from General Babcock that he 
had not been in his employ or rcndured any service for him for some time. He had never been 
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in his employ, as I understand, at all, and I concludeu that be was lyiug with a purpose, 
and endeavoring to get mo to lend him some money. 

Q. Was be in Saint Louis at the trial of General Babcock~-A. I do not know, Hir. I 
was not there. I see it has been stated that I was summoned as a witness for General Bab­
cock. That is not true. 

Q. You communicated to Mr. Lu~key from Saint Louis about what Dell had stated to 
.you ?-A. Mr. Luckey was there at the time. 

Q. What was Mr. Luckey doing in Saint Louis then ?-A. He was there as a witness 
for Colonel Avery. 

Q. Was be then private secretary of the President ?-A. He was, I believe. I have no 
personal knowledge on the subject. 

Q. Was he called as a witness on the Avery case f-A. He was not, because the court, I 
think, made a ruling which would have excluded his testimony, and he left and went home. 

Q. What did he propose to testify which would have been ruled out ~-A. I do not know. 
Q. You have spoken about his testimony probably being excluded by a legal ruling; how 

could you say so without you knew something of what it was going to be '-A. That fact 
might have been communicated to me and impressed upon me, without my having any idea 
of what his testimony would be. · 

Q. It was after Bell bad made this proposiLi,•n to you, as you have testified, that be could 
get papers and destroy evidence, and do such base work as that-it was after that, was it, 
that you wrote to him to come on here, and said that he would get an appointment 7 -A. I 
do not think I have testified that be made that proposition to me. I think, though, that 
Bell did make the proposition several times, but both Mr. Luckey and I told him that we 
did not propose to engage in anytbwg that was improper or illegal 

Q. I am going- by my recollection ; you said that you were very much horrified by a 
proposition of some sort ~-A. No, sir; I did not say that. I said that Mr. Luckey had com-
municated to me the fact that this man had made a proposition to him. · 

Q. Mr. Luckey had communicated that to you, and you did not doubt the truth of his 
statement 1-A. Not at all. I think he is a truthful and honest man in every respect. 

Q. The question, then, is the same in merits; was it after Mr. Luckey communicated that 
to you that you wrote this letter to iuvite him here, and spoke of his being taken care of1-
A. Inasmuch as that occurred in Saint Louis and the letter is dated the 9th of December, 
and I returned to Washing-ton from Saint Louis before the 9th, it must have been subse­
quent to that communication. 

Q. You answer "yes," then '-A. I have given my answer. 
Q. It means yes? I interpret it in that way.-A. Well, sir, you may put your own inter­

pretation on it. 

By Mr. DANFORD: 

Q. Did you ever speak to Mr. Chandler, or Attorney·Genero.l Pierrepont, or the President 
in behalf of this man, for the purpose of getting him a place,-A. No, sir; never. 

Q. I will read you a passage fro111 Bell's testimony here: "Q. Had you any conversation. 
with General Babcock in regard to this matter ?-A. Frequently, probably a dozen times 
after I arrived here in December. Q. That was before the trial ?-A. Yes. Q. If at any 
time General Babco~k admitted to you that he was guilty, please state it.-A. His admis­
sion was clea1 enough ; if tht>y wanted me to get evidence out of the office and destroy it, 
it was clear enough. Q. Did l1e admit that he was guilty 7-A. I told him what Mr. Brad­
ley asked me to do in Saint Louis, and instead of dissenting, he said that he did not wish me 
to get the evidence out of that office unless I c0uld get the whole of it; that if I got a part 
that it would be worse than none. Q. What bad Mr. Bradley asked you to do ?-A. He had 
.asked me to get the evidence out of the oflice and bring it to the Lindell Hotel. Q. What 
was to be t.lone with it there ?-A. D{'stroy it." What have you to say to that sta rement?­
A. So far as I am personally coucerned, it is a lie; so far as my knowledge extend:-~, it is 
talse. I desire to say, in addnion to what I have testified to before, that this man rt>peatedly 
said to me, in relatiun to this whole matter, that it was a great mistake on the part of Mr. 
Luekey that be refused to allow him to have anything to du with abstracting· those papers 
{rom the district attorney's office. 

Q. ·where was that statement made ?-A. That statement was made to me, I think, in 
Saint Louis; perhaps here in Washington. He also said to me that General Babcock was 
making a great mistake in not allowing him to go out there to Saint Louis and work this 
matter up; that be ouf!ht to have a dl'tect.ive there working the matter up, and that here he 
(Bell) was lying around Washmgton} and not benefiting J.im in any way in that behalf. 

By Mr. ROBBINS : 

Q. Mr. Bell came here in pursuance of the request contained in tl~at notr, diu he not?-
.A. I have aln-ady stated that be did. 

Mr. Ronm~s. I mean to be respectful to you, and I hope you will be so to me. 
The WIT.NI<SS. That is with all re~pect; tha.t. is a customary reply of witnesses, 1 uelieve. 
Q. Where did you meet him when he came, sir ~-A. He carne to my office. 
Q. \Vbat communications did he make then ?-A. I do uot remember. 
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(~. Diu he amplify the alleged or pretended information which was containeu in his let­
ter ·1-A. I think there must have been some conversation in relation to it, but I don't re­
membPr what passed between us at all. 

Q. He conveyed the idea in that letter that there was information that he did not like to 
trust to the mail; now, what did he profess to tell you when he came here, which was that 
information that he did not like to intrust to the mails as not being safe ~-A. I do not 
remember that he told me anything; it is like a good many other propositions of his ; he fell 
short in the performance. 

Q. Have you stated that Colonel Luckey met you with him at that time you asked him to 
be with you ar:d meet Bell1-A. I think I saw Mr. Luckey passing in a carriage, (he bad 
been to the Capitol on some public business,) and I asked him to step i11to my office a mo­
ment. He at first said he did not have time, (that is my recollection,) and then he came up 
a tew moments. 

Q. What did Be11 tell yon about the use of the forged letters then, in addition to what he 
had written ?-A. I don't remember, sir ; you will find even better than my recollection the 
statemPnt he made relative to that matter, contained in an affidavit which be made for the 
benefit of General Ba.bcock, and also the copy of the Jetter which he sent me. 

Q. Is thPre any other proof, except Bell's statement. going· to show that there were any 
forged letters ever used there ~-A. None that I know of. 

By the CHAifU\'lAN : 
Q. You say you called Colonel Luckey, who was passing in a carriage; how long did 

you remain in consultation with Bell after Colonel Luckey's arrival !--A. I have not any 
recollection at all. 

Q. Was it a prolonged interview ?-A. Indeed, I don't remember. I think every inter­
view I haJ with Bell was prolonged ; he did all the ralking, generally. 

Q. Do you know whether Colonel Luckey went up to see the President about the matter 
that evening?-A. I do not kuo,Y, sir. 

LEn P. LuCKEY sworn auu examined, 

By the CHAIRMAN: 

WASIUNGTON, D. C., Llpril6, 1876. 

Question. What position diu you holcl during last November ?-Answer. Private secre­
tary of the President. 

Q. Were you sent to Saint Louis by the President of the United States, and, if so, for 
what purpose, at that time ¥-A. I was not sent by the President at all, sir. 

Q. You went there ?-A. I went there. I would say, Mr. Chairman, that after receiving 
my subpcena and before consulting with Mr. Bradley, or before reading the affidavit whiclt 
General Babcock has in his posseiision, (an affidavit made by Bell,) I prepared a statement 
as brief as possible, setting forth all the connection I have bad with Bell, and, with your per­
mission, 1 \Till read that, and then answer an.v questions you may put, because I do not 
know that I can now recall these matters as regularly in their order as when I wrote this. 

The CHAIRMAN. \Ve shall be pleased to bear your statement. 
'l'he witness read as follows : 
I was in Saint Louis during the latter part of last November, as a witness in the Avery 

trial. I went there solely for that purpose, and in no way ai General Babcock's solicitation, 
nor in his interest. While there, Mr. Bell came to me at the Lindell Hotel. I recognized 
him as one who had been seeking some position uuder the Government, two or three years 
·before, and, at the time, had called at the Executive Mansion, and represented himself to me 
as a formr.r spy of the Union Army during the war, and had shown me testimonials of his 
faithful service in that capacity, and had related some of his hair-breadth escapes when 
taken prisoner by the confederate~. I had been unable to assist him, and had not seen him 
nor heard of him again until he came to me in Saint Lonis. He said he wanted to t<tlk to 
me privatel.y, and ha.d come to me because he felt he could trust me on account of my Clln­
nection with the President, and be felt that the President should be made acquainted with 
what was going on. He said the President was his old commander anrl. he felt that his 
allegiance A.nd fidelity belonged to him rather than to those who were seeking to do him an 
injury. He told me he was a special agent of the Post-Office Department, and on account 
of his familiarity with the duty, ha.J been loaned temporarily to the Treasury Department, 
to assist in procuring evidence in the whisky investigation; that in that way he had be­
come associated in the office of l\Ir. Dyer, the United States attorney, and was treated in that 
office as an assistant, and trusted by Mr. Dyer anrl. his associates ; that he had become in 
that way aware of many things which convinced him that Mr. Dyer, Mr. Henderson, and 
others w .. re in a conspiracy to have General lhbcock indicted, and for the sole purp•1se of 
:njuring the administration, for political effect. He said if it were known that he had com­
municated to me anything that transpired in the United States attorney's office, he would 
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be dismissed and would lose his place. I replied that whatever he felt it his duty to tell me 
he might, and that if it was of such a nature that the President slwuld hear it { should con­
sider it my duty to inform him. I also said to him that if in doing what he considered his 
duty, and if what he told me was true, I thought I could at least promise him that he should 
not lose his place, or, if he did, he should have another one. He gave me a long story of 
what he had set·n and heard; that there were a number of papers relating to General Bab­
cock which Mr. Henderson bad been very urgent to have introducPd in the McDonald trial, 
and Mr. Dyer had opposed their introduction, though be had been directed to introduce them 
by officials of the Treasury Department, at Washington; that there had been some feeling 
about it, and when McDonald was convicted the SPcretary of the Treasury, and Solicitor Wil­
son had telegraphed Dyer congratulati11g him upon his success, and saying that they were 
convinced that his judgment had been cot rect in regard to the introduction of the Washington 
papPrs, (meaning Babcock papers;) that Mr. Dyer was very much elated at this praise, and 
said he knew be was right, and if he bad his way they should uot be introduced during the 
A very tdal either, for they would have far greater political effect if delayed until as near the 
conventions as possible. He told me a great deal more of the same import, which I do not 
recall, and said thai they made no secret, when alone together, of their intention toward the 
administration, and expressed their c.onfidence that they would be able to kill oft' General 
Grant; that the effect would be to make Mr. Bristow President, and a great deal more ot 
the same character. 

He said that a number of detectives were in Saint Louis, belonging to the secret service 
of the Treasury Department, and that they watched every movement of General :Babcock's 
friends, and were striving in every way to g-et bold of something against him ; that they 
had a man in the teh•graph office who furnished them with copies of any dispatches sent 
between Saint Louis and Washington, and he thought, fi·om bits of conversation he had 
heard in Dyer's office, that letters sent by Gt>neral :Babcock's friends had been opened and 
read. and be believed some one in the post-office, either at Baint Louis or \Vashington, was 
in their pay, or assisting them in that way. 

I assured Mr. Bell of my perfect faith in General Babcock's innocence, and that I did not 
believe be could be indicted at all, and that I looked upon the effort to secure his indictment 
as a persecution, and nothing else. 

I told Mr. Bell he could come to me at any time \\'bile I rem~ir.ed there, all(} if he learned 
anything more be should tell me. 

A short time after l\Ir. A very told me that ell bad been talking to him, and had told him 
that he had been employed by Treasury officials to hunt up evidence against Hoge, one of 
the absconding indicted revenue agents, and bad found a large number of dispatches from. 
Hoge under the assumed name of "Bixby," and they showed conclusively w bo had been 
sending ~be information to the distillers of the contemplated raids upon them, and that the 
proof was so clear that any one could see that they bad needed no other informer. Bell ba!l. 
said that these telegrams bad not been allowed to be brought to Saint Louis, but were de­
posited at Indianapolis, and as he bad secured them from different points he woul9. be al­
lowed to g·et copies of them, and if Avery would pay his expenses he would start at once for 
Indianapolis and get them, and that he could swear to them. .Avery said he had given him. 
money to go, and be bad just left, saying he would take the first train. It struck me as very 
unfair for Avery's prosecutors to charge him as the partiCular man against whom all suspi­
cion should rest, as the informer, when they were aware of Hoge's dispatches and knew 
who it was who had given the information. I concluded that if Bell brought Avery theso 
dispatches I should feel a great deal more confidence in him. ·within two or three days he 
returned with the copies of the telegrams. 

The second time Bell called to see me, Mr. Bradley, of Washington, was with me. Bel 
objected to talking hefore him, but I told him I was perfectly willing Mr. Bradley should 
hear whatever he had he wished to say, and preferred that he should be present; that ho 
was a friend of miue, and a gentleman I could trust fully. Bell bad n. long report to mako 
of what he Lad done, heard, and seen, and made it very apparant that he was incurring ex­
pense and was in great need of money for his family, and should like to have his services en­
gaged in some way. 

lJU1 i11g the conversaticn of some length be recited about what he had told me before, and 
gave his solutions of suspicious fragmeuts of conversations he had overhead in Mr. Dyer', 
office. He said that Mr Henderson did not seem to feel that he would be retained very lo1 Jg· 
as the associate counsel for the Government, and was urgen t that ali that could be intro­
duced against Babcock should be put in on the A very trial ; that they had lette s written 
on .l<...xecut,tve Mansion headP.d paper, purporting to be from General Bttbcock, but which he 
believed were copies or forgeries, auu that he thought they were using them before the grand 
jury to procure o.n indictment; that he had read or heard read some of these letters, and he 
bad said to Mr D,Yer that General Babcock might be able to give a very simple expla.natiou 
of them, whfn Dyer had replied that Babcock would not have an opportunity; his mouth 
would be closed. 

As he was about leaving my room be said he could, he thought, obtain possession of 
these letters long enough to bring them to us, and we t'Ould te1l whether they were using 
forgeries or not, and he might get the other papers, and we could see what they we~e. I at 
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once iuformeJ him that I had no money to g-ive him and no authority to employ him; that 
I wo.uld not sanction his doing anything that was illeg-al or improper to do in the matter. 
I told him then. if I remember correctly, that Mr. Bradley had come out to Saint Louis as 
counsel for General Babcock, and be was a lawyer and knew what might be justifiable in 
General Babcock's iuterest, but I did not. It might be fair, under the circumstances, and 
it might not. to obtain the truth as to just what was being dnne, but I did not know, and 
could not sanction anything I did not feel certain of. Mr. Bradley indorsed what I said, 
and Bell left. Mr. Bradlf'y has told me that after I had left Saint Louis, Bell said to him 
that be thought I h~-td made a great mistake in not allowing- him to get the Babcock papers. 

I saw Bell several time~ before I left Saint Louis, and he had about substantially the 
same to tell me as to the political conspiracy which he alleged was contemplated by Messrs. 
Henderson and Dyer, in connection with officials in vValShington About the last thing he 
told me before I left Saint Louis was that when Dyer came back from the court-room to his 
office after the introduction in the Avery trial of the Babcock telegrams, he said, ''That is some­
thing for them to chew on at the White House, the next one will be U. S G.;" and seemed 
to be very exultant. At no time was anything said by me to Bell or any one else which 
could possibly be tortured into a proposition to abstract and destroy papers from Mr. Dyer's 
office; and I don't know bow I, as his friend, could have compromised General Babcock 
more than by such an act. 

I arrived at horne frum Saint Louis within Lbe first few days of December. Some time after 
Bell came to ·washington and sa.w me. I had not doubted his sincerity of purpose nor his 
honesty in his professed attachment to the President, on account of his Army experience, 
though I doubted his conclusions very often. Mr. HRnderson's attack u .. on the President, 
in his argument on the Avery trial, had, to my mind, corroborated Bell's assertion of the 
bitter feeling he entertained, and seemed to add strength to all he had told me in that con­
nection. Bell told me Dyer was offering large sums for evidence against Babcock, and had 
employed him to go to Jefferson City, see Joyce, and try to obtain something from him by 
representing that the President dared not pardon him; but if he would help them against 
Babcock, they would all join in asking- his pardon, and bring such a pressure that the Pres­
ident would have to grant it for fear that he would be thought t.o refuse through auger at 
his (Joyce's) course in helping to implicate Babcock. Bell showed me a note or card which 
Dyer bad given him to secure him admission to Joyce. I told him as he was here he could 
tell the Pre::;ident himself whatever he desired to, and I would nsk the President to see him. 
The President heard him, and recognized him as having served as a spy under him some 
time during the war, or as having carried dtspatches for him through the rebel lines. 

General Hurlbut, of Illinois, came in the office the same day, or the next, and as Bell had 
a testimonial from him, I asked him if he considered him reliable. He replied that he had 
always been so when with him during the war, and he deemeJ him trustworthy. Bell told 
me he had been suspended unjustly by the Post-Office Department because, when traveling, 
he had got out of money and had been obliged to borrow of a postmaster iu order to con­
tinue the business he was on, and it was against the rules of the Department, but he could 
not at the time get along any other way. He desired to get in the Interior Department or 
Attorney-Generai's Office. He thouO'ht there were cht1uces of wurking up a promotion 
sooner in the Interior than anywhere ~lse. 

Within a few days he came to me and said that the Attorney-General was going to send him 
to Saint Louis to assist Dyer in his whisky investigations; and he was going ju'>t a-> soon as he 
could get away; that he was to help all he could; but if any unwarranted or unlawful means 
were resorted to, such as introducing forged papers, or if inducements for t:>v.dence were offered 
'-lalcJlated to induce perjury, he was to rep orr. tt; in short, as I think. he expressed it, to see 
fair play. He said that m casA he diicovered something gomg on which the Presi·lent ought 
to know at once in order to prevent, perhaps, a great wro tg, how could he comm•tnicat.e it? 
If he telegraphed it would be known in Dyer's office at once, and he would be turned out, and 
a letter might be too late. I told him it wa~ entirely unl kely that any such emergency 
would arise, anJ he could communicate anything he wished by mail; but for fear I might 
feel to biame .if such an occasion should arise, I made a shon, simple cipher, and showed 
him how to use it in case be thought he ought to do so. I did not distrust the man, and I 
considered a cipher in telegraphing nothing more than a device to secure the privacy of the 
uispatch, the same as a sealed envelope for the same purpose in sending a letter through 
ihe mail. Wtth the purpose I bad in view, I believed it proper to give the cipher if I saw 
fit to do so. After providing him a moans whereby he could telegraph what he thought 
?ught to be brought to the immediate knowledge of the President, as safely as he could send 
1t by mail, I thought very little more about it until I saw it in a garbled state published in 
the New York Herald about a mouth later, when I could easily perceive how a cipher, 
harmless in itself, could be maue to appear against one by a designing, unscrupulous man. 
No dispatches were ever sent in the cipher; and whatever responsibility there may be in 
giving it to him is wholly my own, for neither the President nor General Babcock knew 
of it. 

The Attorney-General did not appoint Mr. Bell, and he kept occasiomlly coming to me 
anJ complaining that he was beiug put off, and his complaint became rather annoying. 
~.,inally he came to say he did not think he would be sent to Saint Lonis at all by the Attar-
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ney-General, as be had consulted other officials about him, and Dyer would know it and 
would not trust him. He wanted to be appointed somewhere else, and suggested the Interior 
again. 

I had not yet ]earned his true character, and felt under obligations to assist him. as I had 
told him in Saint Louis I would. So I spoke to the President that Mr. Bell had requested 
me to ask him to speak to Mr. Chandler in his behalf for au appointment as a special agent 
in the Pension-Office. I am not certain that I ever spoke to Mr. Chanrller about him, but 
my impression is I did ask him if the President had mentioned a Mr. Bell to him about a 
place, and he had not done so. I lost sight of him very shortly after, and never knew for 
certain whether he got the appoinment. I was subpmnaed by the Government as a witness 
in General Babcock's trial, and I left for Saint Louis the fore part of February, but before 
leaving I had heard from Mr. Woodward, the chief of the Post-Office special agents, the 
true history of Bell's suspension in that Departmt>nt, and found he had deceived me in that 
matter, and I began to distrust him very much. 

I never knew lie was in Saint Louis during the Rtbcock trial, nor h:we I seen 1him since, 
until yesterday. 

Q. You went, then, to Saint Louis without any suggestio:1, either from the President or 
Gbneral Babcock ?-A. Yc>s. 

Q. How long were yo11 absent 1-A.. I left \Va'5hington about the 1st of Novemher; went 
out to my home in Illinois, and visited there until I went to S~int Louis. I had told Mr. 
Avery that whenever he sent me word that I was needed in Saint Louis I would come down. 

Q. And you went out, then, becauo;;e you h:td been subpmnaed a3 a wit.ness in the Avery 
trial ~-A. Yes, sir; I can tell you very shortly how I came to do so. In 113n Mr Avery 
and I went to Europe on the syndicate together. In erossing the Atlantic he told me about 
a man named McGrew coming to him with a proposition that he, as chief cle•·k of the Internal 
Revenue Bureau, should write a letter which this man could take West amoug the distillers 
and get a lot of money out of Lhem, black-mail them, alld then come back, and that he and 
Avery would burn the Jetter and nobody would know anything about it. Avery had told me 
this in 1873. As this man, McGrew, was the principal witness against him, he was very 
anxious to have this testimony on his trial. He had told Mr. Douglass of McGrew's ap­
proaches to him, and when Mr. Douglass was on the sta.nd objection was made to his repeat­
ing any conversations which Avery had had with him relating to those circumstances, and 
Judge Treat ruled that the objection was a valid one, but that in Mr. Douglass's case, he 
being the superior officer, and one count in the indictment ch~rging A very with not 
reporting to his superior officer, it would be admissible, but upon any other ground it would 
not be admissible. On that very night I left Saint Louis. 

By Mr. RonmNs: 
Q. You say it was in Saint Louis that Bell made that proposition to you which you di« 

not at all think of accepting, to get evidence and suppress it ?-A. Yes, sir; my impression 
is that it was in my room, when Mr. Bradley was present. 

Q. Did you not think it was a mighty bad proposition 7-A. I thought so, but I looked 
llpon it that Mr. Bell was anxious to do anything he could for the President and for General 
Babcock, too, and that it was his mistaken zeal, but so far as he did go I did not mistrust 
him. He did not propose to do any such thiug as that without some authority, and I felt 
very certain that no one would give him any such anthorit.y. 

Q. Did you not think it would be a bad man that would propose to destroy the truth­
documentary and other evidence-that it was necessarily a bad man that would make that 
proposition to you '-A. l turned that subject over to Mr. Bradley. I told Mr. Bradley that 
I dirl not propose to compromise myself at all. He was a lawyer, and be was out there in Gen­
eral Babcoek's interest, and be could do what he bad a mind to. I d.id not propose to cum mit 
myself in any way whatever. I always considered myself in any intercourse I had with Betl 
as acting entirely on the information that he had given me of the conspiracy, and in the in­
terest of the President. I was not acting in the interest of General Babcock. General 
Babeork did not know that Bell was in ~aint Louis. I neve~· wrote or sent word to him 
that I had met a man named BPll there. 

Q. I am not asking- with a view to General Babcock. \Vere you present when the Presi­
dent complimPnted this gentleman and spolte of him as a praiseworthy and good man, as I 
understood you to say? Did I not understand you to say that yon were then in audience?­
A. No, sir; I asked the President to see him, and the President saw him, and I did not pro­
pose to have anything to do with Bell's story after he came here to the President. At that 
time the President told me that he recognizecl him as a man who had carried dispatches 
through the rebel lines or acted as a spy. 

Q. Did you inform the President of that proposition of his made at Saint Louis ?-A. You 
mean to abstract and destroy the papers~ No, sir; and [ did not quite agree with M:r Brad­
ley in t.hf~t. I don't think I ever understood Bell as making a direct proposition to do such 
a thing; but, in h1s effusive sort of way, he wa'5 wilhng to do almost anything. I remember 
one thing- he said, that they were under the impression that there was evidence over in Illi­
nois or Indiana somewhere against General Babcock, and he said that if he found anything 
he could get smashed up on the train anu his clothe'> all torn to piec:J .~ a!d they would not 
find any papers or anything else. 
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Q. AuJ yet when you saw the President about to recommend this rnau for an appoint­
ment, knowing, as you have stared, that Bell was willing to do almost anything, you did not 
inform the President what sort of a man you thought he was, but let the President go on in 
ignorance about him ~-A. That puts me in a position that I do not desire to take, for the 
reason that when I was in Saint Louis General Babcock was not indicted, and I had not 
anv idea that he would be indicted. 

Q. I am not ta:king about General Babcock or his indictment at present. You are the 
President's private SPcretary. Suppose you know that the President is deceived about a 
man, as you thought he was in that case, don't you take it upon yourself to tell him that such 
and sueh a man is a bad man, and that he is deceived about him ?-A. I understood that 
:£Bell was to get any position it was a position as a detective. 

Q. But the PresidPnt, according to your account, spoke of this gentleman highly, and was 
recomnwuding him for a place, anu you knew it, and you did not tell the President what you 
knew about the man ?-A. I do not think I have said that the Presid mt recommended him 
for a place. 

Q. I understood you to say tl1at.-A. I never hearu of the President's recommending :Mr. 
Bell to anybody. 

Q. You stateu that you sent Bell in to see the President ? -A. I ask eli the President to see 
.Bell, and he saw him. 

Q. How was it that you hcarJ the President stating that he recognized Bell as a man that 
he bad known, and who bad done faithful service to the country in thA war?-A. He stn.ted 
that to me, sir. It was in this way: Mr. Bell had represented himself to me as hrwing been 
a scout for General Gran', and my impression is that he bad shown me a small piece of paper 
signed "U.S. Grant," given him during the war to enable him to pass tLe lines, and I asked 
the President if he recoguized him as such a man, and he said he d1d. 

Q. The point I want to know is how it happened that you did not inform the President 
that you had found out this man to be a great rascal, willing to do anything-why it was 
that when you saw the President was deceived you alloweu the President to go on and 
recommend him for an appointment without opening your mouth to tell him that he was a 
ascal ?-A. I told the President that I had told this man that if what he said was true, and 

he lost his place, I would do what I could for him. I do not think the President made any 
response to that. I am quite certain that I never recommended the man to the Attorney­
General nor to the Secretary of the Interior for a position, and I don't think I ever knew that 
l1e had got a position in that or any Department. 

Q. Bad as he was, you were willing to use him, were you not !-A. As a detective. 
Q. To serve your purposes generally ~-A. I considered that I was through with him when 

110 ~arne here, and I was very glad to be throngh with him. 

By the CH,\IRI\fAN: 
Q. Did you bring the canl fcom the President to Bell which Bell handed to the !:;ecretary 

of the Interior T-A. I don't remember whether I did or not. I think not. I have no recol­
lection of it. 

Q. Ha.ve you any re:::ollection of seeing th3 card which was sent to the Attorney Gene­
ral 1-A. I haYe not. I don't think I saw either card, or any card. I may have done so, 
though. 

Q. Do you know that Bell \\·as sent to the Attorney-Gt'llerul? -A. I do not think I knew 
that, ouly from Bell's telling· me so . 

By Mr. DA~I'ORD: 
Q. 1 believe you made a statf•ment iu regan1 to speaking to Secretary Chandler in the 

interest of Bell ?-A. My impression is that I simply asked Mr. Chandler if the President 
had spoken to Lim about a man named Bell for a place, but it was before the President bad 
done so, and I do not remember that; Mr. Chandler does not recall it in case I did, and I 
<tm not positive that I diu. But my impresf!ion is that I told Bell I would do it, and I 
·Jid it. 

Q. If yuu did, where uiJ you?-;\. In the Presidential Mansion, when he came np to 
Cabinet meeting. 

Q. Did you ever go to Mr. Chandler's office to speak to him about it ?-A. No, sir. 
Q. Did you evt·r speak to the Attorney-General in his interest?-.\. No, sir; not that I 

am aware of. 
Q. I want to read you from the testimony of Bell: 
"Q. What were you to do for Mr. Luckey 1-A. To make it as brief as possible, I was to 

look into the hands of tbe district attorney (Colonel Dyer) and seo what evidence there was 
against General Babcock. 

"Q. You were sent by Mr. Luckey, tl1en, to go out there and int1uire \\·hat case there was 
against General Babcock?-A. I was there at the time. 

"Q. Did Mr. Luckey write to you ?-A. No, sir; I met him there, at the hotel. 
"Q. How were you to do it 7-A. 1 was simply to visit the district attorney's office, as 

I had the ruu of the office there, and see what evidence there was. 
'' Q. Diu you go there and get hutd of it ?-A. I did. 
"Q. ·with the con!'ent of the tlistrict attorney ?-A. No, sir. 
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a Q. You got it surreptitiously, then ?-A. I diu. 
'' Q. At the suggestion of Colonel Luckey ?-A. Yes. 
'' Q. Did you fnrnish what you got to Colonel Luckey ?-A. I did. That was in Novem­

ber. at the Lindeil Hotel." 
What h~tve you to sa.y to that statement ?-A. If Bell meant by that that he listening 

and hearing what was transpiring in the office, and coming and telling me, he certainly 
came and tol<l me everything that he heard there, and a great deal more, I think; but he 
never brought any papers to me from the district attorney's office, nor be never recciYed any 
permission or authority from me to do so. 

Q. I read further : 
·• Q Did Colonel Dyer know that you were the agent of Luel<cy ?-A . .._To, ~ir; not at 

that time Subsequently he did. 
'' Q. Did you look over the papers in that office ?-A. Some of them. 
" Q. Did yon read them all ?-A. I read a good many of them. 
"Q. Where did you get the papers in the office ?-A. On the table and in the dmwer:;. 
"Q. Was that the secret service that Colonel Luckey told you to render him 1-A. It 

was. 
"Q. He told you to go there and find-- A. To go and fintl out all I could." 
Did he bring you any of those papers ?-A. No, sir; nothing of the sort. I simply 

told him that he could come and tell me anything that he thought the President ought to 
know. That is all the authority that he got from me ever to do anything; which was all 
based upon the theory that if he was telling the truth it was my duty to do so ; and if he 
was not telling the truth I would ascertain it. 

Q I rPad again : 
"Q. Was there any bargain between you and Mr. Luckey as to what you were to re­

ceive in case you got that evidence Y-A. No, sir; I made no bargain with him whatever. 
"Q. Did he ever make you any promise as to what they would pay ?-A. He did not. 

Before lHl left Saint Louis he said that, of course, I would be very liberally paid. I told 
him I did not care for that." 

A. That is not true. I simply assured him t.hat if h~:~lost his place through this matter, 
bec>anse he came and told me of such a conspiracy, if it existad, I should try and see that 
he had another one, or prevent his losing that. 

Q. WP.re you at any time a party to any agreement by which Bell was to be employed to 
go into the district attorney's office, and steal out the evidence against General Babcock, 
and bring- it to the hotel, where it was to be destroyed ?-A. No, sir; I never was. 

Q. I lid you ever hear him make a proposition of that kind to either Mr. Bradley or your­
self ?-A. No, sir: I never heard him make a proposition of that kind. I am not positive 
that be mig-ht not have proposed to bring the papers there. I know he proposed to bring 
papers to the hotel, but not to bring- them there to destroy them. I never understood him 
to make a proposit.ion to bring the papers to destroy them ; that is, any papers that were in 
Colonel Dyer's office. I did understand him to propose to go and get other papers, which 
both parties were trying to get possession of, and to say that if he got them he could go and 
get smashed up on the railroad and destroy them; but there never was any proposition that 
he was to bring papers to my room or to 1\Ir. Bradley's room in my presence. 

Q. D1d you ever make a propo ;ition that he should bring the papers from the district at­
torney's office up to your room that you might examine them Y-A. No, sir; I never mado 
any such proposition. He made such a proposition and I told him I would not consent 
to it. 

Q. What did you tell him ?-A. I told him that was entirely a question for a lawyer to 
decide. Mr. Bradley was a lawyer in General Babcock's interest, and could tell; but so 
far as I was concerned I could not sanction anything of the sort. I had no power to sanc­
tion his taking anything. 

Q. What. papers was he speaking of in that connection ~-A. My impression is that be was 
speaking about lettPrs whi<·h be said they had in Colonel Dyt>r's office, on official Executive 
Mansion paper, which hA did not think were genuine, and I did not thiuk they were gen­
uine, but he was under the impression they were using them before the grand jury, and I 
think be told me that some one had said that they did not believe that those were genuine 
letters, antl that some gentlemen in that office were very apprehensive that they bad 
made a great mistake in using forgeries or copies instead of genuine papers, and my im­
pression is that he proposed to bring those papers so that we should see whether they were 
genuine or not. 

Q. Do you know whether he proposed to bring any other papers ?-A. Yes; be proposed to 
bring any other papers there were there and let us see them. I told him I would not consent 
to it, that I bad no authority tu do anything of the sort. I d,, not think I should ever have 
paid any attention to Bell's story in regard to the conspiracy in the office at all if it had not 
seemf'd t') be borne out by the press in Saint Louis at the tw1e pretty generally. All those 
in Raint Louis that were friendly to the Administration thought such was the fact. 

Q. He informed you at the time be visited you in Saint Louis first that he was then in 
the employ of the Post-Office Department, but loaned temporarily to the Treasury ?-A. 
Yes, sir. 
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Q. Diu you take any means to ascertain that be was so or not ?-A. Not at that time. It 
was only during a few days that I saw him in Saint Louis, not over a week, or eight or ten 
Jays in all. 

Q. Do you know whether he was really an emp1oy6 of the Post-Offire Department at 
that time 7-A. I know .Mr. Woodward, the chief special agent of the Post·Office Depart­
ment, told me just before I went to Saint Louis, on the I st of February, that Bell had been 
appointed a special agent ; that he had been given a Mississippi post-office case ; that he 
bad followed it very faithfully, bad secured the man and had done well, and he had been 
given other work, and if he had succeeded as well and kept on they would have promoted 
him, but that he did not attend to his duties, and that he had borrowed money of different 
postmasters, and complaints had come in, and he had interfered, I think in Indiana, with 
some other special agent who had a case in progress, and had manag-ed to spoil the case so 
that the Department had lost all it had expected to gain, and they then had suspended 
him. 

Q. ·when did you understand that he was to be suspended ?-A. I did not know, but I had 
understood that he was a suspended agent of the Post-Office Depat tment; when he came 
tu me in Saint Louis he had already been suspended. He also told me in Saint Louis that 
he was assistant editor of a newspaper in Chieago. I think he showed me a newspaper 
with his name on it as "southern" editor, and I understood him to say that he was gather­
ing statistics and wri ting for this paper a<; he went through the country in addition to his 
oth er duties . 

W ASHINGTOX, D. C., Ap1·il 6, 1876. 

C. S. ll i<: LL again appeared before the committee and ma.Je the following sta tement: 
I appear to have been asked on my former examination if I brought any papers to Luckey 

at the Lindell Hotel. I did not. They were brought to Avery. Tho!:ie are the papers that 
were referred to, and were returned to the district attorney's office. I never brought anything 
to Mr. Luckey there. There is another point. It appears as if I implicated General Babcock 
;n a knowledge that these papers were brought out. I did not intend to implicate him as 
knowiug that I was to bring any papers there, as I said in my examination·in-chief. 

"'A SlJIXGTON, D. C., April6, 187(i. 

ORHLLE E. BABCOCK s worn and examined. 

By the CHAIRMAN : 

Question. State generally what knowledge you have of C. S. BelL-Answer. I believe 
that I saw Mr. Bell years ago at the headquarters of the Army, and possibly at the 
Executive Mansion, when he was reported to me as having been a scout or !:ipy during the war. 
I have no special remembrance of when that time was, but I have a remembrance of meeting 
Mr. Bell, the scout. The next time that I heard of him or knew of him was when Colonel 
Luckey returned from Saint Louis, where he had been on tho trial of Avery, and where my 
name bad been brought in, as you gentlemen all know. He told me of t.he various rumors 
and reports that came to him as to the conspiracy there against me and against the Pres­
ident, and told me that he had received a good deal of information from Bell, and asked me 
if I remembered him as a scout. I told him that I did not know him personally, but had 
heard of him. He said that Le had turned Bell over to Mr. Bradley, and Mr. Bradley would 
get some information from him and would give me the particulars. This was in the early part 
of December, I think. When Mr. Bradley returned he made me a short verbal report, aud re­
ported (I think from the same memorandum that he has read here to-day) what he had gotten 
from Bell, and said that he had asked Bell to make him a written report, which he supposed 
he would do. I then left for Chicago to attend the court of inquiry ordered there. I had to 
leave so as to be there on the 9th of December when the court met. So I left here, if I 
remember right, about the 7th of December. I did not hear anything from Bell, nor see any 
report from him, until I returned, which, I think, was about the i3d of December-some­
where between the :!Oth and the 2~>th. Colonel Luckey then told me that Bell was here, 
and he thought I ought to see him, and see what information he had got. This was at the 
J~xecutive Mansion. I asked him to seud Bell to my offiee, 2120 Pennsylvania avenue, where 
I was daily, and Bell came there, I suppose, in accordance with that request of mine. He 
then made me a long report of things that were going on in Saint Loms. The m~tin thing 
that be told me was in substance as the other gentlemen have given it here, and it struck 
me that if what he stated was so, a good deal of it was of great interest to me in the position 
in which I was pll:l.cecl. I told Bell that I wanted him to put his statements in writing; that 
:m orallitatemcllt was of no nse to me in that shape, and that I " ·anted it in writiug-. He 
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then cal1eu my attention to the fact that be was poor; that be had come on here at con­
siderable expense, and bad given up his business, as be wished me to understand and as I 
did suppose, to be of service to me. He said th€'y wt>re pressi.,g· him for his hotel bills, 
and Le wanted some money. I told him if he would make out the statement it 
writing I should feel that be was entitled to somethmg, and would give him some 
money. He then made out a statemeut for me. I think it was dated on the 2f>th of 
December, but not delivered until a day or two later, (though I am not positive as to the 
uay,) and I gave him $~5, if I remember correctly. I saw Mr. Bell then at my office, I 
presume, three times; after that I saw him at my own house. When my counsel came here 
to take charge of my case I told them of the report that Bell had made, and suggested to Mr. 
Storrs that I thought it ought to be in the form of an nffiJavit. Mr. Storrs agreed with me 
that it should be, to be of any service to me. I told Mr. Storrs, also, that I thought he 
should be the one to r,ee Bell, and that I ought not to see him except in the presence of my 
counsel. He said that was right; and after that I saw Bell not more than once or twice, 
exct>pt in the presm1ce of my counsel. I told him when he came that I wanted him to make 
affidavit to that statement which he bad given me, and he t'Xpressed his willingness to do so. 
That convinced me, more than anything else, that the man was telling me the truth. I had 
no means of knowing whether it was true or not, but the fact that he was willing to make 
an affidavit to it made me think that be was telling me truly. On every occasion when he 
came to me he told me what expense he had been at, and that he was poor, and wanted 
assistance. I told him that when he gave me this affidavit I was willing to give him :~i'10, I 
think, or it may have been $70. I caiculated that his expenses were in the neighborhood of 
$100, and I wanted to give him about that amount. I told him, alter be had completed his 
statement, that if he would go and get a notary and bring him to my house, and the;:e make 
the affidavit in the presence of my counsel, I should give him this monl'y. My coun,.,el said 
he thought the man was entitled to that amount, under the cinmmstances. This, if I re­
member correctly, was on the morning or afternoon of the 29th of December. I remember 
Mr. Bell telling me this, that it had been a big mistake that the Attorney-General had not 
given him an appointment to go out to Saint Louis, because if he had gone out there he 
might have been of a great deal of service to me; but the Attorney· General had consulted, 
he thought, with the Secretary of the Treasury, and it was all known, anu hr. could not be 
of any service to me now any way. He came to my house six or eight tin1es. lie gen­
erally came along about ten or eleven o'clock at night, and he used to tell his story, and tell 
us how circuitnus a route he bad to take to get tllere without being observed by the detect­
ives of the Treasury Department, who, he said, were watching him and me and every one 
in my interest. He said that the Solicitor of the Treasury wished to employ him, and would 
give him an appointment as a special agent of the Treasury Department to go auu get evi­
dence against me, and that they would gtve him written instructions to go and get this evi­
detlce. I told him that that kind of information was of no u:.-~e to us in that form, but that 
if thq would get those written instructions and bring tllem to me, then it would be of 
value.· He assured us he rould get the instructions, and would come back the next day, or 
the day after, and furnish me them. This occurred at three or four visits. and we came to 
the conclusion that there was nothing in it ; and, in consultation with my counsel, I told 
them that if Bell didn t bring me his appointment, or some positive evidence that he had 
such information as he claimed, I should dismiss him from any further service, and tell him 
that he need not come there any more. Accordingly I told him, when he came ag·ain, that 
unless he bad something positive for me, I thought it \\·ould be of no use for him to come 
there. He again urged on me that he was poor, and that he had got no appointment. I 
don't know but this was before he had received the appointment in the Interior Department. 
I think I saw him but once after that until I saw llim here in the room yesterday. My 
recollection is that on that occasion I met him ou the street, in the vicinity of the War De­
partment, as I was walking along, and shook hands with him. He expressed the h,1pe that 
I had not any ill-feeling against him; that I didn't feel that he had not been true to me. I 
told him, no, that I had not any such feeling. He told me that he was going over to New 
York, at•d g·oing to get some valuable information; he did not tell me what it was. I told 
him if he got anything that was valuable to me to come to me with it, and I should receive 
it and appreciate it. I heard uo more fi·om Bell until the uight of January 18, 1876, when I 
received this note from him: 

"GE •. ERAL: I wish to leave for New York on first train, and on a matter of importance. 
I will report on Friday morning. Send me $40, and I will call all my services paid for; or 
will repay you Februaty 1st out of my salary in Pension Bureau. The boy will bring an­
swer, YNbal or written. 

"BELL." 

I was absent fi·om my home when that came, and, of course, I sent no answer; though I 
should not have sent any if I had been there. 

On the next evening, January 19, I received the following: 
''5.15. 

"GENERAL: I sent you a message last night, but you were reported as out. Did you get 
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he message~ I still dr,sire to leave for New York by first train, to return Saturtlay. Send 
me $40, aud if you are not sat.isfied with the result of my trip I will refund it out of my 
salary on the 1st of Febrnary. 

"C. S. BELL." 

I concluded that these were simply demands upon me for money, (which he might per­
haps think he had a right to make,) and I told the messenger there was no answer. That is 
the only correspondence I have had with Bell from that time to the present, that I rpmem­
bE>r now. Some two weeks ago, I think, Mr. Benson, one of the Treasury officials, (I think 
the assistant chief of the secret servit:e of the Treasury DPpavtment) came to my house in 
the evening and told me that be had been informed that Bell bad a long statement that he 
was going to give to the Committee on the Judiciary, or that he wished to give it to them, and 
that it would make a great sensation, and that be was tr.ying to negotiate with a certain 
gentleman to dispose of this information and get $3,000 for it, and if not, to get $1,000; 
that it was going to involve the President, and that he said that Color1el Luckey and I bad 
admitted our guilt, and other things to that effect, and that he was going away then to 
Baltimore. I did not even tell Beuson that I had the affidavit of Bell, or that I bad paid 
him any money, or anything of the kind. I simply said that I didn't care anything about 
the matter. Tbat was the only information I bad received of Bell's movements, until I saw 
his testimony given before tb1s committee. I would like to have this affidavit of Bell's read 
and placed on file. It is in exadly tb'e same condition as when it was given to me. 

Witness read the affidavit., as follows: 

"\V ASHIKGTON, D. C., Dect rnber 2fi, 187G. 
"In pursuing investigations in the case ofJohn Hogue, late revenue agent, and charged 

with bribery and conspiring to defrand the revenue, I met and became acquainted with D. 
P. Dyer, United States attorney, at Saint Louis, Mo., and Mr. Bliss. his assi,-Jtant, at a 
later date; in November I met Mr. Henderson, special counsel. Hogue, seeing the published 
evidence in the McDonald case, wherein it was testified that he (Hogue) had received 
$10,000 as a bribe, fled the country. Lrarning of this fact., and desirous of capturing 
Hogue, I saw Dyer and offered him my services. He promhed to apply to the Treasury 
Department. for authority to employ me. This was about the 15th of November. From this 
date I was frequently at Dyer's office, where I met most of the officiH.Is connected with the 
prosecution. The conversation often took such a shape that I saw there was an ardent de­
sire to counect wirh the ca~es persons alluded to as 'Washington parties.' There was so 
much said in regard to a 'necessity that exists.' t0 implicate high officials at Washington, 
that I felt it my duty to report matters to Mr. Luckt>y, then in the city of Saint Louis. 1\Ir. 
Luckey received what I bad to say with very little comment. A tew evenings later, while 
at the Lindell, I met Mr. W. 0. Avery, who asked 'me if I would get him copies of the 
Hogue- Bingham telegrams; that they would aid him in his defense. As he had rendered 
me personal favors in the pH.st, I complied with his request by going to Indianapolis and 
Cincinnati, and obtaining for him copies of the telegn1nJs. 

''The morning after McDonald's co11viction, 1 was at Dyer's office, and he showed me three 
telegrams, one each from Secretary Bristow, Attoruey-General Pierrepont, and Bluford 
Wilson. I noticed more particularly the one from Mr. Bristow; although, with the excep­
tion of one passage in Mr. Brisrow's, ~he telegrams were very similar in phraseology. The 
passage in Mr. Bristow's telegram referred to 'the papers implicating Washington parties,' 
and 'we thought you should have used them in this ca~;e, but your judgment was correct. 
Accept my congratulations on your splendid success.' I give as nearly as I can remember 
the language of the dispatch, and I think the portions he •ein quoted vary little from the 
exact words used. Mr. Pierrepont's tell'gram was cungratulatory, and referred to the una­
nimity of opinion on tbe subject of McUonald's conviction. I remarked to Dyer: 

'''What about the papPrs implieating Washington parties?' 
"'0, I ol.Jjected to putting them in, because 1t would give other parties, not yet on trial, a 

.chance to confute our evidence. I don't mtend they shall look i uto my hand. You see this 
thing has hardly began } et.' 

".Just then there came in a c1etective of the secret-service division, by name Anchisi, 
Revenue-Agent Colony, an<l Mr. g, B. Ch-~.p,nan, all of whom saw and read the telegrams I 
have referred to. Dyer was much elated and talh:eJ freely. Anchisi went out, and I com­
plained to Uhapman of the laimre to indict Hog·ue at Ciueinnati aud Indianapolis, after all 
my work, aud said that be had nnw escaped without even having given a bond. Dyer and 
Chapman thPn told me that a new policy was to be adopted at once-that elsewhP.re tha.n at 
Saint Louis only the distillers al!d rectifiers had been 'crowded,' and that the Secretary 
(Bristow) hall determmed to gwe the whisky-men opportunities to divulge under term'> 
favorable to them; that the really guilty ones wt>re Government ofii.cers, whom it was de­
termilwd to prosecute, from the highest to the lowPst. 

"'Well,' I remarked,' I don't St'e how the plan will vrork when the district attorneys 
elsewhere are so lukewarm. Colonel Dyer has been in constant c nmnunication with Tru:-:­
lcr, at Iudiauapolis, and Bateman, at Cincinnati. Tho Hogue teh'grams tha.t cost me so 
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much work were in their bands, and fully identified by the operator, yet he escapes indict­
ment.' 

"'As to Trusler,' said Chapman, 'he is only a fig-ure-head. Young Holstein and Gen­
eral Brown, his assistants, do all the work. I wrote Mr. Bristow last night about affairs, and 
we will have such changes elsewhere as may be necessary to enable the plan regarding dis­
tillers to be carried out.' 

"Dyer said he had writtPn to the DPpartment for me, an,:l Chapman said I would be well 
provided for, and to stay with them. That morning I saw Mr. Luckey, at the Lindell, and 
he asked me to come to his room. I went, and I ~ave him the substance of what I have 
just refern·d to. I think this was about the 25th of November. I again saw l\Ir. Luckey 
Sunday evening, November 213. and he requested me to l<e .. p him posted in regard to affaisr 
in Dyer's office, whidt I agreed to do. I felt it my duty to do this, as I could not couute­
nam·e the conspiracy then in progress ag-ainst persons I believed innocent, when the whole 
animus sprang from a political intri,g-no. 

"The next morning I went to Dy~-"r's offiee, and soon learned that a difference had arisen 
beh•;een him and Henderson in regard to utteranees of the latter, which indicated a de­
sire on his part to precipitate matters ere the proper time had arrived. Dyer told me that 
G~neral Babcock would be indicted, and that care should be used not to expose things 
so soon ; that Henderson had been eager to bring in extraneous matter in McDonald's 
case, and now he was determined to do the same thing on Avery's trial. He also said he 
had told Henderson that he did not wish to go so fast, as he (Dyer) had a head to lose. 

"Henderson's office is in the building of the Singer Sewing-Machine Company, on Lo· 
cust street, while Dyer's is over the Third National-Bank building. They are about a 
square apart. E. R. Chapman sp£>nt most of his time in Henderson's office. Hender· 
son rarely came to Dyer's office, but on the day the 'Sylph' telegram was produced in 
court, met Dyer in his office, and furth£>r words were had m regard to Henderson's preci· 
pitancy ; Dyer seeming to fear that be would be held accountable for Henderson's ads. 

"I think it was Monuay, November 29, wht>n the' Sylph' telegram was r£>ad in court. I 
was not there, but met Dyer in his office, and be said be thought 'that shot had counted.' 
I remarked that it seemed to me t.o be an imprudence to p11t the tel£>gram in, as it had 
no bearing on Avery's rase. DJer replied that he would not have allowed it to be put in, 
bad he not been made • solid up-~tair:;.' By this I understood him to mean that a vote 
had been tak£>n by the g-rand jury on Gt>nPra) Babcock's case, and that it had been decided 
to indict. That evening I agam saw Dyer at his office. He came in alone, and shut the 
door leading to the other roon1, and pulled out of his coat pocket some papers and telegrams; 
among the latter the 'Sylph' t£>1egmm, afac simile of which soon after came out in the 
GlobP-Democrat. He seemed jubilant and excited. 

" 'L11ok at these,' said be, pointing to the papers. 'First Babcock, then U.S. Grant.' 
"I expressed surprise, and he repeated the remark. I unfolded and looked ('.arefully at the 

letters. 1 think there were six ot them, n.ll without envelopes. S•1me were on note and 
some on letter paper, and all bore the , in letters resembling 'Old English,' 'Execu­
tive Mansion.' 

"There was nothing in any of tbe letter~ which was not susceptible of an easy explana­
tion. In one I noticed the words 'What .YOU sent suits us, and we hope you will send 
more of the same kind,' or wor•is to that effect. That letter was on note-paper and signed 
• Bah.' Au other had a ' B' for a signature. I had no suspieion that the letters were not 
genuine, but remarlted, 'Perhap"~ General Babcock cau explain these, as they are liable to 
a double constructwn.' I thought a·t the time the reference was to some wine, whisky, or 
something of that kind. 

'' · 0,' said Dyer, 'we can put our own construction on the letters, and he can't induce any 
jury to see with his eyes.' 

" 'But about tho~e telegrams-thl"y may put him on his guard and enable him to get up an 
explanation to meet the rase.' 

"'Why, don't you see tbfly were only brought in at the close of Avery's case. He could 
not get here as a witness, and I think he can't do much in the way of explanation when his 
case comes up.' 

"By this I gathered that he meant the telegram was pu!·posely used as late as possible in 
Avery's case for the purpose of preventing General Babcock from having an opportunity 
to explain, as a witness, the meaning of the telegrams, and that he could not testify in his 
own behalf as to their meaning wlwn his cas1~ came to trial. In this report I use, as nearly 
ns possible, the exact language employe(! in cases of reported conversations. About this 
time the door of the adjoining room opened, and a man came in. Dyer stepped aside with 
him. The man is unknown to me, but I have seen him before in Dyer's office. In a mo­
mPnt Dyer came to the table and picked up the leLters, aud they examined them. Dyer sud­
denly Raid: 

" ·They (or these) are forgeries or copies. I thought they were genuine.' 
11 Bliss came in, and it was remarked that they had kno\\ nit befure, from which I inferred 

t'te papers had been before the grand jury, although I had uothing that rendered my infer­
ence a certainty. The unknown man went out, and Bliss followed. Dyer put all tile tele­
grams in his pocket, and said to me: 
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"'Bell, we must get Joyce's letters. You can get them. Go to work at once, and you 
shall be well paid. Stay with us and help us.' 

"I replied that I had been suspended in the Post· Office Department, and had no commis­
sion. He said : 

" 'I thought by this time to have heard from Washington. If I don't hear to-morrow I 
·will telegraph Bluford Wilson.' 

"Others now carne in, and it was finally decided, in case Avery was conviCted, to go ahead 
with General Babcock's case, even without other evidence than the telegrams referred to 
and a few others they had in hand, although but a short time before they spoke of it being 
'too early in the fight to waste all their thunder.' I took this remark to possess a political 
bearing. 

" I now felt that matters were eritical. Could I make a show of helping Dyer, and even 
gain some trivial points that would do no damage in any direction, I would be able to stay 
in his office and see the working of the plot and keep my friends advised. It was again 
intimated that 'a necessity exists in Babcock's case.' Insulting language was often in­
dulged in in regard to 'those Washington parties,' and many things spoken of would ap­
pear in a day or two in the public journals, which convinced me that editorial items were 
prepared in Dyer~s office, although I will say that I never saw any prepared there. I would 
here remark' that Colony, late of the Saint Louis Democrat, was made a revenue-agent in 
Supervisor Meyer's office, at Saint Louis, as a reward for his aid in the cases in that city. 
About the 18th of November he told me how he got hold of the 'lightning dispatch,' 
through a night-operator in the office of the Western Union Telegraph Company, whom he 
had bribed to ' watch things' just before the raid in May last ; 'and,' said Colony, (who 
had been drinking and was very confidential,) 'Bristow, as soon as I reported in regard to 
the dispatch, said he would give $1,000 for the name of the party sending it.' 

" 'Why,' I remarked, 'that was easy enough, was it not?' 
''He brought the dispatch to me with the address and signature both cut off, but when he 

heard of Bristow's offer be gave me what I wanted. He is still in the telegraph office and 
in our pay as well. Nobody but Bristow and myself know his name. He gives us a great 
deai of valuable information. 

''A man was afterwards pointed out to me as Colony's operator, but the name given me by 
my informant did not fit the man pointed at, so I took the matter as a ruse of Colony's, 
though I deemed it a stupid thing for him to mention such a matter to anybody. 

"I would here suggest that it might be well to put a good, trusty operator in the Saint 
Louis office to unearth Colony's man, and he could also be of use in gaining valuable in­
formation. I know of such a man, one I can vouch for, and I think that I can get him 
the situation, through friends of mine, in the service of the telegraph company. 

"To resume: On the night of the day the 'Sylph' dispatch was produced in court, I saw 
Mr. Avery at the Lindell. He was anxious to know what the public thought of his case, 
and whether or not there was mach prejudice against him. I told him there was no feeling 
against him, and I encouraged him to look for an acquittal. At my request, to enable me 
to carry out my plan with Dyer, I got Avery to give me two lines to Fitzroy: 

•· 'DEAlt FlTZ: Bell wants two or three papers, let him have them. 
"'AVERY.' 

'·I then went to Fitzroy, my objed being to ascertain whether or not he had any papers, or 
if he had given any to Dyer. I found Fitzroy very cautious, but he remarked ,T oyce used to 
copy the letters he received from Washington, and generally used the copies among the 
whisky men; that he (Fitzroy) had seen original letters, but that he had none then in his 
possession, and that all he had done against anybody in the cases was to save himself, as 
he was 'in a corner.' 

. "He also said, • All I have given up to Dyer was to save myself, and will not hurt any­
body more than other evidence that will -be used. I cannot save them and must take care 
of myself.' 

"He strongly intimated that Joyce knew what he was about, and that he was 'not such 
a fool as to destroy those letters.' A few days after this there was published in the Saint 
Louis papers what purported to be a statement from McDonald to a reporter, that Joyce 
used to copy letters and telegrams from Washington, and used the copies with the whisky 
men. This was all a puzzle to me, but I thought then, and still think, that it was a ruse of 
Dyer's to cover his tracks in the matter of the bogus letters ; he no doubt fearing the faux 
pas might in time come to light. Still later intelligence was sent out that all the telegrams 
and papers in General Babcock's case had been stolen, but this has since been denied. 

"The same night I saw Fitzroy I took a carriage and went out to the house of Assistant 
District Attorney Bliss, on Missouri avenue, and had a talk with him in which he told me 
that they must get more evidence in General Babcock's case, that with the exception of the 
telegrams they had nothing ; no original papers. 

" 'But the grand jury found a bill to·day ,' said I. 
" 'They had a vote. I shall draw the indictment, but it may be several days before it 

comes into court.' 
"Mr. Luckey had left that night, or on the night before, for Washington The following 

H. Mis. 184-26 
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morning I saw Dyer privately, at his office, and showed him Avery's note to Fitzroy. He 
became much interested, and said he would at once send a telegram to Bluford Wilson to 
send me an appointment in the secret service. I left him writing a telegram, and went to 
A very and returned to him the note. 

"On the morning of December 1st I called on Dyer, and he said,' We are going to bring 
the pressure to bear everywhere. They would not give Bingham a chance at Indianapolis, 
so we have brought him here.' 

"It is a fact that G. B. Bingham, then under a heavy bond for appearance at Indianapolis, 
was arrested near the close of November and taken to Saint Louis, and, in default of bail, 
was committed to jail and his bond declared forfeited at Indianapolis, owing to his non-ap­
pearance to stand trial at that place. By some arrangement, he was returned from Saint 
Lou4s to Indianapolis, and there had the forfeiture on his bail-bond set aside : withdrew his 
pleas of not guilty on five counts, pleaded guilty, and went before the grand jury. I re­
marked to Dyer that I thought of going up to Jefferson City in the interest of my journal, 
and that I should visit the workshops of the prison, ostensibly to get notes for an article on 
the penitentiary. 'Of course I will see Joyce, and I may learn something.' Dyer re­
marked that Seebree, the warden of the penitentiary, was an old friend of his, and that he 
would give me a note to him that would insure me admission to the prison. I said I did not 
think it needful, but he insisted, as he wished me to be sure to see Joyce, and he gave me 
the following : 

"'UNITED STATES ATTORNEY'S OFFICE, 
"' 417 OLIVR STREET, SAINT Lours, 

" 'DEAR SIR: I recommend the bearer hereof to your favor. 
'''Your friend, 

,, 'JOHN P. SEEBREE.' 

" ' December 1, 1875. 
He can render me a service. 

" 'D. P. DYER. 

'' Dyer then remarked that I might hold out to Joyce hopes of pardon if he would give up 
the papers; that they would all recommend it, and the President would not dare refuse, as 
it would look like revenge; that, anyhow, the President's term would soon expire, and, if 
he should refuse a pardon, he (Joyce) would be cared for in the future. Further, that with­
out a recommendation by the court of officials, he would not be pardoned by the President, 
as he would not ~are to incur the popular displeasure by the issuance of a pardon in his case 
unless strongly recommended. 

"I suggested to Dyer that my plan was to see Joyce and convince him, by means of an 
identification of myself as a friend to those who were being struck at through him, that he 
must not yield to any temptation whatever, and that, by receiving assurances from him to 
the effect that he would never ' weaken,' the conversation would naturally lead to disclos­
ures of more or less importance. Dyer finally said, 'Well, go ahead, and use your own 
discretion, but we must have the letter::!. If you get them, you will be well taken care of.' 

"I did not go to Jefferson City, but on the 30th of December, Mr. Luckey being in Wash­
ington, and not wishing to push things in the absence of his instructions, I yielded to the 
positive orders of my firm, who were now threatening to revoke my appointment, and went 
away on a tour South. I went to Lexington, Ky., and wrote up the city for my journal. 
In explanation of my seeming abandonment of the matters at Saint Louis, I will say that I 
have a family to support and have no means available to enable me to sustain them, and 
am, therefore, compelled to lose very little time. I felt sure that my employment with Dyer 
would be temporary, for unless I succeeded in aiding him he would soon dispense with my 
services, and then he talked of sending me after Hogue, on my return from Jefferson City, 
and the chase after him would no doubt occupy the time when I could best aid my friends 
by working in his office. As my position and contract with my firm were advantageous, I 
could not afford to risk their loss for temporary work. 

"After my arrival in,Lexington, I sent Mr. Luckey, through Mr. A. C. Bradley, a report of 
what had happened after he left Saint Louis. This I had previously agreed to do. A re­
sponse came back to me to come on to Washington, and a desire to be of use induced me to 
again abandon my work on my journal and to come here. 

"I hear since my arrival that Dyer sent out to my house, in Saint Louis, for me, and sur· 
mise that he at that time (December 6) had 11heard from the Treasury Department, and per· 
haps was prepared to employ me at a stated salary. I have held no communication with 
him since December 3. 

"C RLES S. BELL. 
"DISTRICT OF COLUMBIA, 

" City of Washington, ss: 
'' Charles S. Bell, being duly sworn, deposes and says that the annexed and foregoing state· 

ment of--- written pages, signed by him, is in his handwriting and was prepared by 
him without dictation; that each and every statement therein contained is strictly and ab­
solutely true, and that he is ready and willing at any time when it may be required to ap· 
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pear in court, or elsewhere, and re-affirm under oath the facts stated in the foregoing and an­
nexed statement. 

"CHARLES S. BELL. 

''Sworn and subscribed before me this 29th December, A. D. 1875. 
II JOHN w. CORSON, 

'' Notary Public. 
"DISTRIUT OF COLUMBIA, 

'' City of Washington, ss : 
"I, John W. Corson, a notary public in and for the city of Washington, in the District of 

Columbia, do hereby certify that on this 29th day of December, A. D. 1875, before me per· 
sonally appeared Charles S. Bell, to me personally known to be the same person who signed 
the foregoing and annexed statement and the foregoing affidavit, and duly acknowledged 
his signature thereto. And I do further certify that before swearing to the foregoing affida­
vit the same was read to the said Charles S. BE:ll by me, and that he fully and clearly under­
stood the same, before annexing his signature thereto. 

"JOHN W. CORSON, 
11 Notary Public." 

By the CHAIRMAN: 
Q. Was there anything more than this attached to the affidavit at the time that he swore 

to it f-A. No, sir; the notary witnessed that and Mr. Storrs witnessed it. 
Q. Have you any further statement to make in regard to the matter ?-A. No, sir; I don't 

know that I have. 
Q. Have you any letter that Bell wrote from Lexington 7-A. No, sir; I have not. I 

have seen a copy of it, and I expected to have been able to place it in Mr. Bradley's hands 
this morning. I telegraphed to my counsel, who had all my papers, to send me that letter, 
and he telegraphed me the day before yesterday that it had been sent that day, and I sup­
posed it would be here this morning by the morning mail, but it has not yet arrived. What 
I speak of is the copy in Mr. Bradley's handwriting. 

Q. Mr. Bradley was one of your counsel in Saint Louis ?-A. Yes, sir. 
Q. He continued to act in that. capacity until the case was presented ?-A. Simply as an 

adviser; he didn't take any active part in it after he came back here. I did ask him to 
assist me in preparing a. statement to be laid before the court of inquiry at Chicago. 

Q. Then your dealings with Bell were on the supposition that he could render service to 
you 1-A. When he gave me his verbal statement I thought it would be of value to me, and 
I asked him to put it in writing in the form of an affidavit. 

Q. And you paid him about $100 f-A. It may have been $100, or it may have been $120, 
or possibly a little less than $100. 

Q. You say that he didn't go to New York with your sanction or in your employment f­
A. He did not go in my employment. 

Q. Did he write to you when he was in New York ?-A. No, sir: not that I have ever 
seen or heard of. I never received any letter from him from New York at all. 

Q. Did you ever speak to the President of the United States about Bell ?-A. No; only 
to tell him in general terms about Bell's story to me, and that I had made him put it in the 
form of an affidavit. 

Q. Did you ever ask the President to appoint Bell to any place ?-A. No, sir; I did not. 
Q. Did you ever ask Secretary Chandler to appoint him ?-A. I did not. I never spoke 

to Mr. Chandler about the man for this position, or any other. 
Q. Did you ever speak to Attorney-General Pierrepont ~-A. No, sir. You will remember 

that I was not in Washington when Bell came here, nor whep his communication with he 
Attorney-General occurred. I was then in Chicago. I left here ou the night of the 7th and 
did not return until the 24th. 

Q. But his appointment was on or about the 5th of January ?-A. Yes; in the Interior 
Department; but I refer to his interviews with the Attorney-General. 

Q. Then you knew nothing of the means by which be was appointed in the Interior De­
partment 1-A. I think Bell told me that the President bad given him a card to the Secre­
tary of the Interior. 

Q. Did you ever request the President to recommend Bell to either Department 1-A. I 
did not. 

Q. Did Mr. Bradley on his return tell you what he had authorized Bell to do in Saint 
Louis in regard to getting copies of papers from the district attorney's office ?-A. No, sir; 
be did not give me any particulars. He gave me a general report of what Bell bad told 
him, but he didn't give me any particulars. 

Q. Did you ever say to Bell that the procurement or destruction of a portion of these pa­
pers would be of no use, that he must get them all or none ?-A. No, sir; never. I never 
said such a thing. 

Q. Then Bell never was, by your eonsent, employed to destroy papers ~-A. Never em­
ployed by me; nor was he ever employed in Washington by me, unless you call it employ­
ment, his coming to my room and making this affidavit. Otherwise he never was employed 
by me, or with my knowledge, anywhere. 
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Q. In this affidavit that he makes he sets forth certain letters which he alleges to be copies 
or forgeries. Did you ever write any letters of that kind ~-A. No, sir; and I will say that 
no such letters were produced in evidence, and I have no knowledge that any such letters 
were ever in existence. 

Q. \Vere they ever put in evidence before the grand jury ?-A. I don't know that they 
were. 

Q. Have you any reason to suppose that they were 1-A. No, sir; I have no reason to 
suppose they WP.re; and from all the information I have, I have reason to suppose that 
there were no such letters put before the grand jury. 

By Mr. ROBBINS: 

Q. I understood you to say that the substance of what is narrated in that affidavit of Bell 
was communicated by you to the President ?-A. I told him of the report-what this man 
had stated to me, in general terms, but did not go into particulars. 

Q. And you gave him that information before he recommended Bell for any office '-A. I 
suppose so. I don't know about that. I don't know when the .President gave him that 
card. 

Q. When was it that you communicated that to the President ?-A. I cannot tell you the 
exact date. It was after it had been given me in the form of an affidavit; it must have been 
somewhere in the neighborhood of the 1st of January. I don't know when the Prt'sident 
recommended him. 

By Mr. DANFORD : 

Q. I want to call your attention to some portions of Bell's testimony. He was asked, 
''Had you any conversation with General Babcock in regard to this matter'" "Frequently, 
probably a dozen times after I arrived here in Washington; that was before the trial." "If 
at any time General Babcock admitted to you that he was guilty, please state it." "His 
admission was clear enough. If they wanted me to get this evidence out of the office and 
destroy it, it was clear enough." "Did he admit to you that he was guilty?" "I tolrl him 
what Bradley asked me to do at. Saint Louis, and, instead of dissenting, he said that he 
didn't wish me to get the evidence out of the office, unless I got the whole of it; that if I 
got part of it, it would be worse than none." What have you to say about that ?-A. I 
never said such a thing to him in the world, sir. 

Q. I read further: '' In your conversation with General Babcock, General Babcock ad­
mitted to you that he was guilty~" " The matter was talked over between us afterward and 
he remarked that if I got it, I should be well rewarded. I told him I didn't like to go into 
this business of getting testimony," &c. Is that true ?-A. I never had any such conversa­
tion with him. I never employed him to get any papers. I don't know how he could get 
any papers, as he never was employed by me to go to Saint Louis. I don't know where 
there were any papers for him to get. 

Q. I read again : " In this conversatiou with General Babcoek did you say to him that 
you had proof of his guilt ?-A. No, sir; I told him what evidence there was; other evi­
dence came in just before I left, and I told him what the evidence was. He repeatedly said 
to me that there were papers and telegrams of his which, if the prosecution got hold of 
it would be almost impossible for him to explain. "-A. I never said such a thing in the world, 
sir. 

Q. I read further: " According to your judgment, the object of the President in sending 
you there was a proper one, to ascertain whether Babcock was guilty, but, under cover of 
that appointment, the Attorney-General, Bradley, Luckey, and Babcock were going to use 
you for the purpose of destroying evidence?" " No ; not the Attorney General." " But 
the others, Bradley, Babcock, and Luckey, wished you to go there and destroy evidence~" 
"Yes, they wished me to do that." What have you to say to that ?-A. I never wished 
him to do anything of the kind. I didn't know that he was going out there. I did 
not know that he was in Saint Louis at all during my trial until I saw the statement in his 
evidence here. 

Q. He was further asked : ''Did you ever see any other telegrams that passed betvl,-een 
Babcock and the members of the whisky ring save those that were given in evidence against 
him ?"-A. '·I have never read the evidence in full. I think there were other telegrams that 
I saw that were not introduced in the case. I think there were other telegrams, from the 
fuct that before Bradiey left Saint Louis, it was desired that I shonld be particular to get 
hold of any telegrams signed 'B. Finch,' or 'Bullfinch:;' but after I got here, General 
Babcock told me that, when he came to think of it, he thought there never had been any 
with that signature sent to that quarter. "-A. I never sent a telegram with that signatnre 
to any quarter. 

Q. What did you say to him about it ?-A. I never spoke to him about it in my life. 
Q. Have you any other paper or matter that you want to put in evidence in this investi­

gation ?-A. Since the evidence of Bell was given here, I have received three or four tele­
grams (four, I believe) that may be of service to the committee if they choose to use them­
I know nothing about them except that they have been sent to me, and I have received 
them. • 

[The telegrams were shown to the committee, who decided that they were not admissible.] 
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WASHINGTON, D. C., April-, ] 876. 
LEVI P. LUCKEY recalled and further examined. 

By Mr. DANFORD : 
Q. In the testimony of Mr. Bell, he makes this statement: "I will say this: That when 

I was in Saint Louis, Luckey said to me, ' If you will go through with this thing and look 
it up, I will get you a big appointment in Washington.' Now, we know old Zach., and when 
I came here, I didn't want to go into the Interior Department, because I did not think it 
would give me the facilities I wanted," &c. What do you say to that ?-A. I don't remem­
ber saying anything of that sort to him at all. I told him if he lost his place, I would do 
all I could to get him another one; and he had a great many suspicions against several 
members of the Cabinet, and so on; and I am not certain but what I did say to him that he 
might try his chances with Mr. Chandler; that he, certainly, was not unfriendly. I might 
have said that; I don't know but I did. I would like to add here, that I knew nothing of 
Bell's trip to New York when he was in the employment of the Interior Department. I 
don't think I ever knew that he was employed there, or that he had received the appoint­
ment there at all. 

WASHINGTON, D. C., April 7, 1876. 

B. R. CoWEN sworn and examined. 

By the CHAIRMAN : 
Q. You are the Assistant Secretary of the Interior Department~ -A. Not at present; I 

was until the 14th of March. 
Q. Are you or were you acquainted with a man named(). S. Bell ~-A. I have seen him 

twice or three times only. 
Q. The present Secretary of the Interior, Mr. Chandler, in his evidence the other day be­

fore the committee, produced a card, alleging that it was signed by you, which reads as fol­
lows: "Mr. Bell has been legitimately employed under orders, and is entitled to his ex­
penses and per d1em. Will Mr. Le Barnes please adjust the account?" Did you sign a 
card of that kind ?-A. Something of that purport. I cannot remember the exact words. 

Q. Can you tell the committee what services this man Bell rendered the Interior Depart­
ment which entitled him to his expenses and pay ?-A. None, that I know of, to the Interior 
Department. 

Q. What, then, is this certificate based upon ?-A. He came to me at my house the day I 
gave him that card, and said that he was reporting to the White House, and that he did not 
want to go toLe Barnes with the business, because he did not want to tell him what he was 
doing. On that representation I gave him that card. 

Q. Did he tell you what business he had been performing for the White House 7-A. 
No, sir ; I did not ask him anything about it. 

Q. Did he tell you that he had been to New York on business for General Ba bcoek f-A. 
No, sir. 

Q. Did he say anything about Babcock at all T-A. I don't thinlt: he mentioned his name ; 
I think he used the expression, ·'The fox at the White House." 

Q. Did he say that it was the President who sent him ?-A. No, sir; he did not use the 
President's mtme-Jidn't say a word about the kind of business. 

Q. Were you in the habit of giving certificates to employes that did not explain the na­
ture of their business 1-A. I don't know that I was in the habit of it; I do not know of 
any instance of the kind before. 

Q. What induced you to give this man this certificate ~-A. The fact that he was an ap­
pointee of the Department, and the fact that he had been appointed on a card from the Pres­
ident, led me to suppose that his story was true. 

Q. Did he produce to you his vouchers for his expenditures ?-A. No, sir. 
Q. Did he tell you what they amounted to ?-A. No, sir. 
Q. They might have been $5 'lr $1,000, for all you knew ?-A. Yes, sir; I never looked. 
Q. He would have been. paid on this card ofyours, $I,OOP, would not he, or any amount 

whatever ?-A. If he had vouchers to show for it; regular vouchers and receipts for ex­
penses. 

Q. Do you know how much he was paid on this card ?-A. No, sir. 
Q. You have never seen anything of this account of his ?-A. No, sir; I have never seen 

anything of it. 
Q. Here are the itemR of the account of expenditures of this man, which he was paid upon 

this certificate of yours, one amounting to $16.35 for railroad fare to New York City, sleep­
ing-car, omnibus to depot, &c. Then there is one dated February 1, running it to February 
16, railroad fare to Philadelphia and New York, omnibus, &c., items of that kind, amount­
ing to $45.:15. Did he present any such bills to you ?-A. No, sir; I never saw them. 
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By Mr. DANFORD: 
Q. Whose business was it to adjust accounts 7-A. It was the business of Mr. Le Barnes, 

I think. He was chief of the special service division of the Pension-Office, but the vouch· 
ers came to my table always for approval, and after the Commissioner of Pensions had ap­
proved them, in any question about which he was in doubt, would be generally referred to 
me, in regard to that class of business. 

Q. Had you had special charge of that class of business '-A. Yes, sir; so far as it was 
necessary for the secret service to take charge of it. 

Q. You knew that Bell had been appointed in the Interior Department upon a card from 
the White House ~-A. Yes, sir. I did not see the card, but my impression is that the Sec­
retary mentioned one day, when I was present and Bell had just gone out, that he had re­
ceived such a card from the President. I was present also when General Hurlbut spoke in 
behalf of Bell as a very valuable detective during the war. 

Q. How frequently did Bell see you iu relation to this matter?-A. Only once in regard 
to this branch of the business. He called on me once to know what was the cause of the 
delay in his appointment. 

Q. Had you had any acquaintance with Bell prior to his appointment in the Interior De· 
partment ?-A. I never saw him until then. He was trying to get the appointment for two 
or three weeks. 

By the CHAIRMAN: 
Q. You say you were present when General Hurlbut had the conversation with the Sec­

retary about Bell ? Were you present at any other interviews between Bell and the Secre­
tary~-A. No, sir. That was the only time. He went out of the room just as General Hurlbut 
came in. General Hurlbut probably inquired what that man was after, and the Secretary 
told him; and he went on to say that he reported to him during the war. 

Q. Then, as I understand you, you certified to the accuracy of these accounts by reason 
of the fact that the Secretary had informed you that Bell was appointed by him on a card 
from the President of the United States ~-A. I did not certify to the accuracy of the ac­
counts. I requested Colonel Le Barnes to adjust the account, to examine the vouchers, see 
that they were correct, and make up his account. 

By Mr. DANFORD: 

Q. Did General Babcock or Colonel Luckey ever speak to you in reference to Bell or his 
appointment Y-A. I have not seen General Babcock nor Colonel Luckey since some time 
before Bell was appointed, nor have I commumcated with them, except by a short letter that 
I sent to Colonel Luckey day before yesterday from Ohio about this man Bell, but not on this 
point. Probably I had better explain that as I have mentioned it. The postmistress in our 
village came and told me that this man Bell had cheated her out of some money, I think, a 
few years ago-I wrote that fact to Colonel Luckey. With the exception of that I had no 
correspondence or interview with either of these gentlemen. 

Q. That was while Bell was employed in the Post-Office Department ¥-A. It was said 
to be. 

WASHINGTON, D. C., April7, 18 'i 
THOMAS B. CoNNERY sworn and examined. 

By Mr. DANFORD : 
Question. What position do you occupy on the New York Herald ?-Answer. I am one of 

the editors. 
Q. Are you the managing editor 7-A. Mr. Bennett is the manager. 
Q. Did you occupy the position of managing editor about the lOth of February last ?-A. 

I can only answer that indirectly by saying that I was in charge under Mr. Bennett. 
Q. Do you know C. S. Bell 7-A. Yes, sir; I know him. 
Q. Did you have any transactions with him about the 8th or 9th of February last, in re· 

latiou to an article that appeared in the Herald on the lOth, containing a cipher 7-A. I 
would like to answer that question by saying that with all due respect to the committee, it 
seems to me to be a question involving the private affairs of the Herald, which, as I am not 
the owner, proprietor, or director, I have no right to answer without his sanction or author­
ity. 

Q. The question that I have just propounded, I think, does not go to that extent. The 
queRtion is whether you had any conversation with Bell in relation to that particular article.­
A. I had some conversation with him ; but I must repeat again that the subject of the con­
versation is a private matter. 

Q. I am not asking about the subject.-A. You asked me if I had a conversation with 
him respecting a certain subject, and it is that question that I say, with all due respe~t, I 
must refuse to answer. 

Q. I am not asking what the conversation was, but whether you had a conversation.­
A. It seems to me, Mr. Chairman, to be substantially the same thing. 
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By the CHAIRMAN: 
Q. I think you have answered that you had the conversation, but you decline to give the 

subject of it. I think that is the distinction you draw in your own mind ?-A. I had a 
conversation with him. 

Q. In relation to this cipher dispatch ?-A. That is precisely what I decline to answer. 
Of course I mean no disrespect whatever to the committee, but it seems to me to involve the 
private affairs of the Herald, and I think, therefore, I have no right to answer that question 
without Mr. Bennett's sanction. As he is the owner, and the editor, and the director of the 
paper, it is for him to judge what is proper, not for me; I am r;imply his agent. 

Q. In his testimony, Mr. Bell, in answer to a question said," I had no idea of getting 
anything at all f01 it (referring to the cipher article) at the time I gave it." I a!>k you to 
state to the committee whether that answer is true or not.-A. May I trouble you to repeat 
it again. 

Question repeated. 
My answer to that is, that I reful\6 to answer, for the sall1e reason as already stated. It 

appears to me to be pryiug into the private affairs of the Herald. 

By Mr. RoBBINS: 
Q. How is that? I did not hear you distinctly.-A. I say I decline to answer that ques­

tion, for the same reason already stated, that it appears to me to be prying into the pnvate 
affairs of the Herald. 

By Mr. DANFORD: 
Q. One other question I will ask you before submitting the matter to the committee. If the 

proprietor of the Herald has no objection to your answering these questions, have you 
any 7-A These spet:ific questions ? 

Q. Yes, sir.-A. None whatever; he is the judge of that. 
Q. \Vill you t:ommunictJ.te with the proprietor of the Herald iu relatioD to these questions 

and let the committee know what the answer is ?-A. I will do 80, sir, with pleasure . 
.Mr. DANFORD. It seems to me that that is the right thing to do in this matter; my own 

judgment is that these questions are relevant and proper. 
Mr. RoBBINS. What point are you aiming at? 
Mr. DANFORD. I want to contradict Bell's testimony. 
'l'he examination of the witness was suspended at this point, to give him an opportunity 

to return to New York and consult the proprietor of the Herald. 

WASHINGTON, D. C., April12, 1876. 
THOMAS B. CONNERY recalled and further examined. 

By the CHAIRMAN: 
Question. You have been to New York; have you seen Mr. Bennett ?-Answer. I have. 
Q. What is your decision as to answering the questions propounded t.o you the other day? 

-A. After consulting with Mr. Bennett, I must still decline to answer. I suppose that is 
all that it is necessary to say, unless you want me to give his reasons. 

Q. Yon may state his reasvnR. -A. He agrees substantially with me that the subject of 
inquiry involves an unnecessary exposure of the business affairs of the Herald; and he con­
siders also that it might lead to the disclosure of communications made to the Herald in con­
fidence ; also, that it is bad policy both for Congress and for the newspapers, because it would 
frequently lead to the suppression of investigations. In making this answer I repeat what 
I said before, that neither Mr. Bennett nor I intend any disrespect to Congress, nor to you, 
nor to your honorable committee. 

The CHAIRMAN. We feel assured of that. 
Mr. DANFORD. Mr. Connery, as I asked the question, I desire to state the position that 

I take in relation to it now. The question was not asked for any other purpose than to 
contradict the testimony of the witness Bell, in relation to the manner in which he gave the 
cipher dispatch to the Herald; for that purpose and for no other. I believe you understood me 
to say that was my object when you were here before. 

Mr. CoNNERY. Yes, sir. 
Mr. DANFORD. With that object in view I have no doubt that the question was a legiti­

mate and proper one, and that I have a right to an answer to it. I consider myself that the 
objection to it is a frivolous oue; but I don't propose, so far as I am concerned, to take the 
time of Congress by pressing this matter any further. I will ask the members of this com­
mittee present, w hethPr they concur in my view or not. 

The CHAIRMAN. That is my view. 
Mr. BLACKBURN. J certainly do. I think Mr. Danford was entitled to an answer to his 

questions. 
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The CHAIHl\fAN. I am clearly ofthe opinion that for the purpose stated by Mr. Danford, 
he ·would be entitled to an answer to the ques:ion; not with the view of prying into the a.f. 
fairs of the Herald, or any other paper but for the purpose of testing the veracity of the 
witness Bell. In that view I think the question is competent and that the committee would 
have a right to an answer ; but I agree with Mr. Danford that it is not so material to the issue 
in this particular case as to impose any obligation upon us to assert what we believe to be 
our right. 

Mr. BLACKBURN. I want to add that while cordially indorsmg the views expressed 
by Mr. Danford in reference to his right to have the question answered and the propriety of 
the course that he has suggested for the committee to adopt, as a member of the committee 
I should have felt impelled to have supported any other or different action that he might 
have suggested. 

Mr. DANFORD. I do not feel that we as a committee would be justified in taking the time 
of the House on a question of this kind, as it is on a mere collateral matter, the impeach-

• ment of this witness ; and for that reason alone I refrain from pressing the question. 
WITNESS. I am very much obliged to you, gentlemen. 

WASlliNGl'ON, D. C., April 10, 1876. 
BLUFORD WILSON, Solicitor of the Treasury Department, sworn and examined. 

By the CHAIRMAN : 
Question. Do you know C. S. Bell ?-Answer. I am somewhat acquainted with him. 
Q. When did you first have knowledge of him ?-A. I met him in the fall of 1874, about 

September or October. 
Q. Was be an applicant for any position under your Department f-A. He was an ap­

plicant, among a great many others, for the position of chief of the secret service, when 
Whitley went out. 

Q. Did he come to you recommended ?-A. Yes, sir; he had quite a number of indorse­
ments from various people with whom he had served. Among the letters be had were some 
from his old military commanders, which were perhaps the strongest papers he had. His 
papers, however, were not of a character to satisfy me that he ought to be made chief of the 
secret service, and I did not appoint him. 

Q. Had you him ever employed in your Department ?-.A.. No, sir; he never was in my 
employ. 

Q. Was he indirectly in the employ of the Treasury Departm~nt iu any way ?-A. Possi­
bly he was, through the Internal Revenue Bureau; my impression is, that some time in 1875, 
November or December-more probably November-he was requested by Mr. Yaryan or 
Mr. Pratt, Commissioner of Internal Revenue, to go to Ohio and make an examination, and 
try to get certain telegrams which were supposed to have been sent by Revenue Agent 
Hoge to Bingham, at Evansville, Ind.; whether he was paid for that service by the 
Internal Revenue Bureau, I cannot say. My impression is, that he was a special agent of 
the Post-Office Department, and attended to that duty along with others. 

Q. When was Hoge prosecuted ?-A. He never has beeu prosecuted at all. 
Q. What were the reasons that he was not prosecuted ?-A. My impression is, that he found 

the climate of Canada more congenial than that of the United States, and expatriated him­
self. 

Q. Mr. Bell, I think, asserted in his testimony that after the conviction of McDonaid, 
certain telegrams were received congratulating Mr. Dyer for his success in that trial; did 
you send any such telegrams ?-.A.. My impression is that I did send such a telegram con­
gratulating him on the conviction of McDonald, but it had no relation whatever to Mr. Bell. 

Q. Do you know anything of Mr. Bell other than that which you have learned through 
the papers ; have you any personal information in regard to him that would be of value to 
this committee ?-A. If I should take my own judgment as to the value of any communica­
tion I might have to make to you on that subject, I should say it was not of any very great 
importance, but I have some personal knowledge of Mr. Bell aside from that which I have 
obtained from the papers; I leave it to you to say whether I shall give it or not. 

Q. If there were any reasons why you did n0t employ him, I wish you would state 
them.-A. Possibly my whole semi-official connection with Mr. Bell will be best explained 
by the papers which I have here. At no time was he in the employ of the Secret-Service 
Division or of the Treasury Department in connection with any portion of the internal-rev· 
enue litigation that was under my direction ; but about the middle of December last my at­
tention was directed to him, I think perhaps by letter from Mr. Dyer to me, and there 
were some proceedings on his part in ~his city which excited my suspicions and led me to 
suppose that be might be a spy upon Mr. Dyer's movements, and the result was tha' on 
the 18th of December I wrote t-::> Colonel Dyer as follows: 

* ~ * * * * * 
"And now a word of caution. You have made a mistake in trusting C. S. Bell. He bas 
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been here pretending to know that you have been endeavoring to implicate the President, 
and it is possible that he may return to Saint Louis. If he does, put your best man on him 
at once and you will soon see where he trains. If he calls on you don't Jet on that you sus-
pect, but don't trust hint, an<! have him watched. " * * * 

I suppose at that time, from the information that I had, that Mr. Bell was really in the 
employ of the defense and engaged with certain other detectives in trying, as it is put in the 
papers, to "look into our hands." 

Q. What were the movements in this city which induced you to believe that Bell was 
playing that part ?-A. I am unable to recall with any degree of certainty what the precise 
facts or the precise grounds of the suspicion were. 

Q. Was it his association with certain people here ~-A. Possibly it was. 
Q. State who those people were.-A. I cannot by any means state all the associations that 

Mr. Bell had at the time, but my impression is that some ofthe subordinates of the secret­
service force communicated to me certain of his movements. 

Q. Was it his visiting General Babcock and Colonel Luckey and Mr. Bradley ?-A. My 
impression is that it was his association with those gentlemen. I felt that he could not 
serve two masters-that he could not serve the defense and the prosecution-hence my let­
ters to Mr. Dyer. 

Q. Had you information that he was associating with these people ?-A. I think I had at 
the time. 

Q. Had you reason to suppose that there were efforts being made by those gentlemen to 
"look into the hands" of the prosecution ?-A. I had no doubt that the defense were very 
anxious to know precisely what movements the prosecution were making with reference to 
them. . 

Q. Do you know of any specific efforts that thl·y did make ?-A. No, sir; I do not now 
recall any. 

Q. Do you know of their sending any lawyer from the city of New York to Saint Louis 
who you had reason to suppose was sent there really to help the defense '-A. Yes, sir; but 
my impression is that that was a very much later occurrence than any to which I have had 
reference in my testimony thus far given. My impression is that Mr. Sherman's visit to 
Saint Louis was some time in the latter part:of January or in the middle of February; while 
the particular situation of affairs to which I have had Lreference was about the middle of 
December. 

Q. If there were any facts other than Bell's association with Babcock, Luckey, and 
Bradley in Washington which led you to suppose that he was really in their employ, I wish 
you would give them.-A. It is impossible for me to recall with any greater cer­
tainty the facts as they then existed. I met Bell at a later period in February under some­
what different circumstances. 

Q. Please state those circumstances under which you met him in February.-A. Some 
time about the 1 Otb or 12th of February, Mr. Bell called at my office in the Treasury De­
partment, and repeated to me substantially the story he has sworn to before this committee, 
which was to the effect that be was in the employ of the defense ; that he had evidence that 
he thought was conclusive of General Babcock's guilt or of Mr. Avery's, and of consider­
able moment to the prosecution. I listened to his story and was somewhat impressed by it 
from several considerations. Probably I had better read my official correspoudence with 
Mr. Dyer in relation to it, and that will at the same time refresh my memory. On the 10th 
of l!~ebruary I sent Mr. Dyer this telegram: 

WASHINGTON, February 10, 1876. 
D.P. DYER, 

United States Attorney, Saint Louis, Mo.: • 

Bell has just been in with a remarkable story about having been employed by Babcock 
and Luckey to steal your evidence; says telegrams were sent or received by Babcock in 
the name of B. Finch or Bull Finch; that express packages with money came to this city 
to A. C. Bradley for delivery. It may be well to look into this. * if * 

BLUFORD WILSON, 
Solicitor. 

In response to that I received on the same day or perhaps the day after this: 

SAINT LOUIS, Mo., Februm·y 10, 1876. 
To Ron. BLUFORD WILSON, 

Solicitor, Washington, D. C.: 
If you think that Bell told the truth send him here at once. 

grams and express packages sent? Matters look well here. 
When were the Finch tele-

D.P. DYER, 
District Attorney. 
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On the Hith of February I responded as follows : 

"W ASHINGTON1 February 15, 1876. 
To LUCIEN EATON, 

United States Attorney, Saint Louis, Mo.: 
That man (Bell) has Chandler's commission in his pocket. Has been in Jewell's service 

and in General Grant's during rebellion, and did Yaryan good service in Hoge's case. You 
should examine him ~with great care and judge of his truth. Of course his testimony 
would be fatal to defense if true, and in that event it would be a big mistake not to swear 
him. 

On the same day I received the following: 

To BLUFORD WILSON, 
Solicitor Treasury, Washington, D. C.: 

BLUFORD WILSON, 
Solicitor. 

SAINT LOUIS, Mo., February 15, 1876. 

We do not trust that fellow (Bell) of whom you spoke. We will use no evidence of 
which we have strong doubt as of this. * i' 

EATON. 

On the 16th of February I received this dispatch : 

SAINT LOUIS, Mo., February 16, 1876. 
BLUFORD WILSON, 

Solicitor Treasury, Washington, D. C.: 
* After an hour's examination of that man, Dyer and I decided emphatically 

that we would only use him in rebuttal, if at all. His story, though probably true, would be 
doubted gravely, and throw discredit on good faith of prosecution before the public. Brod­
head fully concurs in our decision, whiclt has been reviewed in light of your dispatch. My 
associates approve this dispatch. 

EATON. 
On the same day, February 16, I replied as follows : 

WASHINGTON, February 16, 1876. 
To LuciEN EATON, 

Special United States Attorney, Saint Louis, Mo.: 
I am entirely content with the conclusion reached by yourself and associates. My object 

is accomplished in securing for the matter the careful consideration which you seem to have 
given it. 

BLUFORD WILSON, So(icitor. 

That covers the whole field of my official connection with Bell, predicated upon his state­
ments to me. 

Q. You say that Bell made substantially the same statements to you with reference to 
his relations to Babcock, Bradley, and Luckey, that he madl) before this committee 7-A. 
To the best of my recollection. 

Q. And on the strength of that, you telegraphed to Colonel Dyer ; he and Mr. Brodhead 
decided that they would not use him save in rebuttal, if at all ?-A. Yes. That was after 
Bell went to Saint Louis, and had been in personal communication with the district attor­
ney and his associates. 

Q. Were you led to be more suspicious of Bell than you otherwise might have been by 
reason of efforts made in other quarters to look into your hands in the prosecution 7-A. 
My impression about the matter now is, that Bell's manner, and his associates, and what I 
had picked up about him from time to time, had insensibly prejudiced me against him, 
but I cannot say that I suspected him by reason of any particular statement that was made 
to me in relation to him. I conceived at the time a general impression that while there was 
in what he had stated to me that which was worthy of serious and careful consideration, 
yet it would be well to receive it with great caution, as I would have received the state­
ments of any man who had been in the position that Bell had been in with reference to the 
defense in that case. The fact that he had been at one time in the employ of the defense, 
based upon his own statements to me, naturally made me suspicious of him. 

Q. Do you know of the defense having employed any other person who was supposed to 
be in your confidence to " look into the hands " of the prosecution in Saint Louis ?-A. I 
do not recall the name of any party or any circumstances that would lead me to suppose 
that the defense had taken any steps with reference to people in my confidence or employ. 

Q. But as to people who were in the confidenc£> of the Government, who really went out 
there for the purpose of seeing the hand of the Government 'i-A. I am not able to recall 
any fact or circumstance. 
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Q. What relation did Mr. Sherman bear to the Government at all in this prosecution ?-A. 
He was an assistant district attorney in the office of the southern district attorney of New 
York, with Mr. Bliss. 

Q. Were you satisfied from any facts that came to your knowledge afterward th!l.t he was 
really in the employ of the defense in this case ?-A. My impression at the time of Mr. 
Sherman's presence in Saint Louis, based upon information that I had received in a confi­
dential way from parties there, was very strong indeed that he was there in the interest of 
the defense . 

. Q. Had he by his relations to the Government as an officer of the United States district 
attorney's office any special means of obtaining access to papers and evidence which he oth­
erwise would not have had ~-A. Undoubtedly, his official connection with the Government 
and with the district attorney's office of New York, backed, also, as he was by letters of 
introduction to Mr. Dyer, secured for him privileges which he eould not have secured if he 
had been an outsider. 

Q. Do you know whether he did use that power to obtain information that it was improper 
to communicate ?-A. Of my own knowledge I do not know that he made any such use of 
his position or opportunity. 

Q. Were you so informed by the district attorney or his associates in Saint Louis T-A. 
Not only by Mr. Dyer, but I was also informed by other people, with much assurance tha.t 
their statements were true, and I believed thoroughly at the time that he was there for that 
purpose. 

Q. Have you any reason to disbelieve it now ?-A. Yes; since then I have seen and 
talked with both Sherman and Bliss, and have had some explanations of his presence there 
which I did not have at the time, and which have served to modify somewhat the impres­
sions and opinions I had in the matter at the time; they have been very materially modified. 

Q. Do you recollect meeting Bell at one time at the door of the White House and going 
with him into the East Chamber?-A. I do. 

Q. Do you recollect what your conversation was at the time ?-A. Yes, sir; substantially. 
Mr. Bell, I thiuk ou the night before, had !been to my house on Scott Square, and made a 
rather remarkable disclosure or statement in relation to Mr. Avery, who was then under in­
dictment, and I believe had been convicted, for his complicity in the revenue frauds at Saint 
Louis. His story related to a conversation which he claimed to have had with Avery, the 
ex·cbief clerk, in which Avery had indicated a purpose to turn state's evidence and place at 
the disposal of the Government his knowledge and information in relation to the frauds which 
we were then investigating. He claimed that Avery had been somewhat harshly dealt with 
by those who had been his associates, and bad been left to bear the brunt of the battle and 
had impoverished himself and was in an embarrassed condition, and was now ready, in view 
of the fact that the promises made him in relation to funds for his defense had not been 
carried out, to tell what he knew; that if he could see the Secretary of the Treasury, or some 
one authorized to represent him, he was ready to talk. My suspicions were very strong at 
time, as they have been since, that Mr. Bell's statement could not be accepted with entire 
confidence, so that I listened to what he had to say and made no response, except possibly 
I may have suggested to him that the Attorney-General or the officers with him immediately 
engaged in the pro!!ecution were the parties to whom such communications should be made. 
At any rate, I gave him as little encouragement]as I could in view of the suspicions that I 
had. But he told a very straightforward story, and it made some impression on my miud. 
His statement in relation to General Babcock and Mr. Luckey, backed as it was by a com­
mission, which he showed me, from the Secretary of the Interior, by a cipher-telegram which 
was recognized to be partly, at lea!!t, in Luc!rey's writing, and the fact that he claimed to 
have seen certain memoranda of mine left with Mr. Dyer in the fall of 1875, repeating to me 
from that memorandum substantially what I recollected tg have sent Mr. Dyer-all this 
made an impression upon my mind at the time, though I did not say so to him at that time. 
I communicated to the Secretary of the Treasury the next morning the substance of what 
Bell had said to me. I think I met him at the White House. I was going out and he was 
coming in, my impression is that I had myself seen the President that morning and, in 
pursuance of what the Secretary Clf the Treasury and myself always deemed to be proper 
and fair, under the circumstances, I communicated to the President substantially wha.t Bell 
bad told me. I met Bell, and be claimed to have the entree to the White House, and I urged 
him in the East Room to go aud tell the President frankly the story he had told me. He ,;aid 
he would. Whethrr he did or not I cannot say. 

Q. You told the President, then, that be bad told you that be was employed by these gen­
tlemen to steal the testimony out there ?-A. Yes, sir. 

Q. Did you meet Bell afterward at the Attorney-General's Office ~-A. I think I met him 
afterward, on the same day, in the Attorney-General's Office. 

Q. Was there any conversation between Bell and the Attorney-General that you are aware 
o£7-A. I could not recall a single sentence or idea that was expressed by any one there. 

Q. Can you fix the date of this conversation with the President ?-A. I am not able to fix 
it with any precision. 

Q. Was it early in February or earlier than that-was it in January ?-A. My impression 
and best recollection is that on or about the lOth of January I met him in the White House. 
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Q. And that morning you had told the President substantially what Bell has narrated 
here ~-A. I think that in that interview I told "the President only-! am not sure but 
what I am mistaken in confounding the two interviews-! had two interviews with Bell. 
The A very matter was at one time, and that early in January, and the Babcock matter later, 
on the day that the publication of the cipher-telegram appeared in the New York Herald. 
If I am correct, and I think I am, the interview between Bell and myself on the lOth of Jan­
uary in the White House referreu principally, if not wholly, to Avery's case; that was told to 
the President, substantially, and the Babcock matter was further on, that is, the interview 
in which he told me that Babcock had employed him ; perhaps it was in February, a month 
later ; that is my recollection now on refening to memoranda. 

Q. Did you ever have any conversation: with General Babcock or Mr. Luckey or Mr. 
Bradley, or either of them, witbreference to this man Bell ?-A. I never have had, sir. 

By Mr. DANFORD : 
Q. You regarded this man Bell as a person that had some information for sale that he wanted 

to dispose of to anybody that he could find a market with; was not that the light in which 
you regarded him in aU your dealings with him ~-A. Substantially; although nothing was 
said between Bell and myself as to the price he should be paid for information, and I do 
not think anything was said about compensation to him for his information. 

Q. You regarded him as ready to sell to any individual that would pay him, on either side 
of this case 't-A. Yes. I think, perhaps, that is as coiTect a statement as could be made of 
the case, though if I should state it I would not state it so roughly upon Bell as that. I feel 
that I should state that he always claimed that in the early stages of the investigation, when 
he was engaged on this matter, he really believed that the Treasury Department was en­
gaged in what he and others termed a conspiracy to have General Babcock prosecuted, and 
tbat as long as he believed that he served the parties in whose employ he was with entire 
willingness and fidelity, but he claimed to have had a revelation. He told me, I believe, in the 
last conversation I had with him, the day when the New York Herald published his cipher, 
that be was down to see me under the direction of the editor or proprietor of the New York 
Ledger, Robert Bonner. He told me at that time that Robert Bonner had heard his story, 
and hai opened his eyes as to the error of his course, and that he now desired to retrace his 
steps, and make what reparation he could. 

Q. It was a matter of conscience with him ?--A. It seemed to be very much a matter of 
conscience at that interview. 

By the CHAIRMAN : 
Q. Did A very ever come to you and make any statement in pursuance of this suggestion 

of Bell ?-A. No, sir; Avery went to the Secretary of the Treasury, but made no disclosure. 
(this of course is simply hearsay, what General Bristow told me.) He bad called upon the 
Secretary of the Treasury but he put it in this way: that he understood from Bell and from 
Mr. Chapman of the Internal-Revenue Bureau that the Secretary of the Treasury desired 
to see him (Avery) and not that he desired to see the Secretary of the Treasury. The 
Secretary of the Treasury expressed some surprise. and stated that he had not sent for him, 
but treated him very courteously and kindly. Mr. Avery was, I believe, somewhat nettled 
at having been called to the Secretary's house, as he thought, upon a "wild-goose chase." 

Q. He has sin:ce been convicted ?-A. He was under conviction at that time. 

By the CHAIRMAN : 
Q. Bell claimed that when he became convinced of General Babcock's guilt, he changed 

his allegiance ?-A. He always said that. 
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TESTIMONY REGARDING THE CONTRAOTS WITH COWLES 
& BREGA FOR THE EXTERMINATION OF MOTHS IN ARMY 
CLOTHING. 

DAVID WEBSTER sworn and examined. 
WASHINGTON, D. C., April 7, 1876. 

By the CHAIItMAN : 
Question. Where do you reside ?-Answer. I reside in Concord, N.H. l have been in 

Washington a few weeks. 
Q. You are interested in a process by which moths in clothing are destroyed Y-A. I am. 
Q. By what name is your process known ?-A. Webster's Moth-Exterminator. 
Q. If you have ever made any effort to have this material of yours employed by the Gov­

ernment, I wish you would state to the committee what you have done touching the same.­
A. I came to vVashington in March, 187 4. Reached here on the 13th day of March. There 
was an appropriation bill then before the HouRe in reference to this matter. The Senate 
passed a bill of $50,000, which the House cut down to $30,000, and the Senate concurred. 
After the bill passed, the Representative from our district, Mr. Pike, went up to the Quar­
termaster-General's Office with me and introduced himself to General Meigs, and introduced 
me to him. He said to General Meigs that as the Government was paying money to exter­
minate moths, as there was a great waste in that direction, that he had a friend from his 
district that was in that business, that he would like to have him experiment with what I 
had, to see whether it was of any account or not. Said he, " I will have nothing to do with it. 
The Government has been swindled out of hundreds of thousands of dollars; last year out 
of $200,000, and it did no good whatever, and I won't experiment with it .at all." He 
pressed him again. He said flat-footed be would not, and, the third time. Mr. Pike was 
sitting between tho general and me. I got up and said, "General, I should like to have 
you look at it; " and he said, "I will look at it;" and he passed by to his desk with the 
goods. I took the cover off my box and he smelt it, and said, "Every housewife knows 
that cedar will kill moths." He then took the box and poured the rolls out on his desk. 
Then I took one of them and rubbed it into a coat, and said I, '' General, in three seconds 
that will smell stronger than the whole of the rolls." As he put it to his nostrils he said, 
"There is something that is worth something to the Government ; there is something that 
is worth something to individua;ls; I will experiment with it." Then Mr. Pjke said to him, 
"We will bring it in to-morrow morning," and we went in and carried six dozen. I asked 
General Meigs if I could see the parties by whom this was going, to be experimented with. 
He said I could by going to Philadelphia; that it would be sent there. The clerk gave me 
a line to General Easton, at Philadelphia. I was intending to go down on the same day 
with the goods, but did not go until a week after they went down. I gave General Meigs 
the directions for using the goods, and that or a copy was sent to Philadelp!Jia. When I 
arrived at Philadelphia I called at General Easton's office. He said the goods had come, and 
they were sent down to the arsenal to be experimented with, and be said, "They strike 
me very favorably. What is used here now is of no account, and I think it is unhealthy. 
That was George A. Cowles & Co's process." Then General Easton said to the clerk to 
write me a letter to Captain Rodgers, and he did. I took the letter and went down to the 
arsenal. Captain Hogers thought it was no use to experiment with that, because they had 
a good thing, and the Government would not put it in, but he thought mine was good. He 
said, "I am the originator of what is used." I said, "I thought Government officers could 
not sell anything to the Government." Said he, "I give it to the Government; I never 
received anything out of it; if I had, I should not have been a poor Army officer as I am 
no>v." But he did not want to experiment with this. Wbeu 1 got there I found my goods, 
four boxes of them, (I had left six up here,) aud the boxes were standing on his desk, open, 
with some candle-wickiug lying on the top of the boxes, and then the cover put on about so 
high. [Illustrating.] I said 10 him, "This is kept open; that is not according to direc­
tions." Said he, "1 think it is good." He took oft' the candle-wicking and examined 
that, and said, •' It gives a very strong odor, but it won't be used." ·Then we went 
from there to the packing-room. I told him that I wanted to pack a box of goods. 
They were packing goods to send to California. I packed a box of coats that they said were 
worth $14 a piece, in a dry-goods box. I put in sixty coats and nineteen rolls of this, and 
there was a record kept of the date, the amount of goJds, the Yalue of the coats, aud the 
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number of rolls put in, and that document was laid in the box, when it was nailed up and 
a record kept there of the same thing. That was shipped to California. Then I told him I 
wanted to pack a box of goods that was filled with live moths. There were barrels of them 
there. We went into the basement and took out from it five overcoats, and you would think 
the coats were alive there were so many moths. I packed those coats away, and also a 
piece of flannel, and told him that when the box was opened there woulJn't be a live 
moth in it; but be said he thought it ought to stand a week, and I said let it be a week, 
and remained in Philadelphia.; and a week from that day they opened the box and there 
wasn't a live moth in it. Then Captain Rodgers said he didn't think the trial was long 
enough ; that it ought to be thirty days. I agreed to that, and the coats were put back 
promiscuously, with the rolls and the covers laid on loosely, and the box put back in the 
same place, and I went home. At the end ot thirty days I dropped him a line. Two days 
after that I received a letter from him saying, "I have reported to Washington the result." 
Two mails after that I received this from General Meigs: 

''PHlLADELPHTA DEPOT OF THE QUARTERMAS'l'ER'S DEPARTMENT, 
"Philadelphia, Pa., May 25, 1874. 

•' 'l'o the Quartermaster-General, United States Army: 
"GENERAL: I have the honor to report that I have experimented with the moth-prevent­

ive process of Mr. David Webster, and am of the opinion that it is both moth repelling and 
destroying, and possesses to a great extent the qualities claimed for it by the patentee. It 
is volatile in its character, however, and I am not fully convinced of its entire merits until 
it has received a longer and more complete trial. 

"I have the honor to remain, general, very respectfully, your obedient servant, 
''JOHN F. RODGERS, 

"Captain and M. S. K., United States Army." 

When I received that I started for Washington again, and arrived there a few days after 
the date of the letter. Mr. Pike and myself called on General Meigs, and he said he was 
satisfied of the u~;efulness of that article. He said he would put it into general use. Then 
I called on him another day, and he asked me if the delegation from New Hampshire would 
indorse me. I told him I did not know. I was a democrat and they republicans; but I 
said they worked for me. Mr. Pike was a republican and he worked for me, and worked 
good, too. I then left Genera Meigs's office and came down here to the House. I called 
Mr. Pike out and told him what General Meigs said, and what I would like, and he went 
back and wrote this document, which I carried back to General Meigs: 

"\VASlllNGTON, .June 17, Jl:l74. 
''DEAR SIR: We respectfully request the Department, of which your are the chief, would 

order the use, in whole or in part, of Webster's moth preventive and exterminator. 
''We are satisfied that it is the best composition for preventing and destroying moth which 

can be found. 
''It has been tried by your Department and found to meet the want. 
"A notable quality is one of its chief merits: the composition needs only to be renewed 

annually to insure perfect protection from the destructions of the pest. 
" Permit us to call your attention to the article. 

" Most respectfully, your obedient servants, 

"General M. C. MEIGS, 
" Qua1·termaster-General." 

Q. Did you take that up to him ?-A. Yes, sir. 

"AU~TIN F. PIKE. 
"H. W. PAINTER. 
"A. A. CROGIN. 
"B. W ALLINGS. 

Q. What happened then ?-A. He said to me that I should have the money. 
Q. \Vhat money do you mean ?-A. The $30,000 appropriated. That was what I was 

after. In the course of the conversation he said to me, ''Now, Webster, what benefit is it 
going to be to me?" Said I, "Killing the moths." Said he, "What shall I get out of it~" 
"Not a damned dollar, general; not a damned dollar. If I kill the moths I have the 
money.'' Then he said he would give me an order for $5,000 worth of the exterminator, 
and then he wanted to know how much he would want of it in all. Said I, " I cannot tell 
you, general ; that is not my part of the business. It is my part of the business to kill the 
moths, and your part is to know how much you want. I don't want to sell you one dollar's 
worth thftt the Government don't want to use, and not a package of it if the Government 
i~ llot going to use it." This same Mr. Pike had written a letter of what I wanted to sub­
mit to him, stating the price of it, &c., so that when he made up his report he could pay; 
but I rlid not pass that letter to him, because I was to call at Philadelphia to ascertain the 
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space and amount of clothing, and then I could give him more of a definite answer as to 
bow much he would need. I called at Philadelphia on my way down, and went to the 
arsenal. When I met Captain Rodgers be took me by the hand and said, "Webster, 
you are going to get the whole $30,000, ain't you~" Said I, "I do not know as I shall get 
thirty cents, sir." Said he, "There will be no breaking up of this money. It will all go 
to one source." Then I ascertained the amount of room and clothing, and ascertained a 
fact that I did not know-that the clothes were all shipped at the arsenal now. The goods 
are cut there and are sent around the city to be made up. They had formerly been sent to 
manufacturing places in New York and elsewhere. When I got home I wrote this letter to 
General Meigs : 

"CONCORD, N.H., June 24, 1874. 
"At my earliest moment after arriving home, agreeable to your request, I state to you 

the price of my moth preventive and exterminator is twenty-five cents per roll, net, which is 
a very low price. 

"As regards the amount you will want depends upon the amo,:nt of clothing you have 
to preserve. You ought to have considerable amount in your cloth..,rooms and store-rooms, 
and in all places where goods are kept and where goods are packed. A certain amount, 
more or less, according to amount of goods packed, should be put in each bale or box. And 
now, general, as you asked me how much you would want, I will answer by saying that 
you will want a large quantity, according to the size of the Army; and the sooner the order 
is given the better it will be for the Government. 

"DAVID WEBSTER. 
" General M. C. MEIGS, 

" Quarte1·master-General United Statts Army." 

After he got that he sent me this order for the goods : 

"WAR DEPAR'fMENT, QUARTERMASTER-GENERAL'S OFFICE, 
" Washington, D. C., July 8, 1874. 

"8m: In answer to your communication of the 24th ultimo, you are informed that the 
officer in charge of the depot at Philadelphia, Pa., bas this day been instructed to purchase 
one hundred dollars' worth of your moth-exterminator, to be used in giving the same a full 
trial. 

"Very respectfully, your obedient servant, 
" M. C. MEIGS, 

" Quartermaster-General, Brevet Major-General, United States Army. 

"Mr. DAVID WEBSTER, 
" Concord, N. H." 

That was the first intimation that he wanted to give it a further test. I told him that I 
could not put up a hundred dollars' worth of it and sell it to the Government; it would cost me 
all I got. I said t'J him further that J would put it up and give it to the Government (as it 
had not cost the Government one cent as far as they had gone, and I did not choose to take 
any money unless he was perfectly satisfied with the usefulness of it) if he would give me 
the privilege of fetching it from Concord to Philadelphia and seeing to putting up the cloth­
ing myself. He did not say that I could, but he writes Il}tl that I am in error, &e. I do not 
know that I have his letters now, but ]•ere is the letter that I wrote in reply to it: 

"CONCORD, July 24,1874. 
" General M. C. MEIGS, 

"Quartermaster-General United States Army: 
''Yours of the 18th came to hand, and we were surprised to bear that you thought that I was 

in error. We don't fully understand what you mean the error to refer to. If it is to refer 
to Cowles & Bregan, then I have to say that all this destruction of moths have been going 
on under the use of the process. Now, in answer to clothing sent all over the country, I 
investigated fully by a board of officers of large rank and experience, is successful. For 
this process especially Congress has appropriated large1'y and it is still in use. That I know. 
And the process does no good, as it proves itself by great sales that have been mad and is 
to be mad of condemned goods from moths, now remaining in different parts of the coun­
try ; and this can also be proven by men who know this fact, and that the above process has 
never done any good nor made one moth less. We want to know what those large rank 
officers' (of which you speak) knowledge consists in. It is not in killing moths, but it is, 
as Cox said in his speech on the moth bill, they are political moths who put their hands and 
arms down deep in the Treasury of the Government and haul up big hauls, as you have 
stated. ]n the large appropriations that Congress bas made for Cowles & Hregan process, 
which never uid any good, and I think that you c~nnot fail to see th~ truth of w~at I .say. 
Now, general, there is but one mind here about th1s matter, and that IS that there IS a nag, 

U. Mis. 184--27 
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and it shows itself too plain to be misunderstood. Now, you say in regard to my moth ex­
terminator, that it has not been used long bylthe United States. In answer I would say thn.t 
it has not been used at all, only tested and found to be repelling and destroying ; and this 
fact is within your own knowiedge, and it seems to us that you mean to set it out and not 
have it used. And now, sir, I think that you do not treat it fairly. You say that my moth 
exterminator is another and a different thing. So it is, because it kills and destroys moths, 
and moths cannot live where it is put in clothing goods of any kind. This is known to 
you from the report. You say that you don't know as this will last. When it kills it has 
done its work, and dead moths won't do any damage nor any other dead thing. I think this 
is easy seen, and will be understood by a little investigation, and that day will come. You 
also say that one hundred dollars is not a little money, and you think that it should buy a 
great quantity of my ingredients, as you please to call it ; it is worth as much as the cloth­
ing, and I can show that before any honorable committee. Now, sir, as in regard to an 
hundred dollars should or ought to buy a large quantity of my ingredients, one would think 
that from what you say that mine is a powerful thing. If one hundred dollars' worth is go­
ing to do what it has taken hundreds of thousands to do, and it has never as yet done any 
good, all I want is to have it treated fairly and everybody will know the worth of my goods. 
I think, yes I know, that your knowledge is very limited on the expense of my moth-exter­
minator, if I do not misunderstand your language. I said to you that I would put it in at 
my own expense, if I could have the oversight of doing it; that is, if you think the article 
is not good. I know when it is used it proves itself; it will need no words of mine or any 
one else to bolster it up. 

" DAVID WEBSTER." 

Q. What happened then ?-A. Then he writes back to me the letter in which he says that 
l1e thinks I am in error. 

Q. Did they finally order a hundred dollars' worth from you 7-A. Yes, sir. 
Q. But did you send them a hundred dollars' worth ?-A. No, sir; I would make it and 

give it, but I would not send it on their orders. 
Q. Then, the result of all this was that Captain Rogers had certified to the efii.~acy of 

your material, based upon the test which you have described to us ?-A. Yes, sir. 
Q. After that test you came here and, with Mr. Pike, saw the Quartermaster-General?­

A. Yes, sir. 
Q. Then, subsequently, you went to see him yourself1-A. Yes, sir. 
Q. And then a conversation took place between you and him as to what it would be 

worth to him ?-A. Yes, sir. 
Q. And he said he would give you an order for $3,000 worth of it ~-A. Yes, sit·; anu I 

expected one of $7,000 or $10,000 when I got home. 
Q. Then, instead of that, you got an order for $100 worth of it 1-A. Yes, sir. 
Q. And you have nevN got any other order ¥-A. That is all. 
Q. Did you ever relate to any one this conversation which you allege to have occurred 

between you and General Meigs regarding his request to know what it would be worth 'l­
A. I told it, within twenty minutes after I left his office, to Mr. Drew, on Pennsylvania 
avenue. When l got home I told it to all my friends, and to General Harmon, of New 
Hampshire, and General Harmon wrote General Meigs a letter requesting him to use this in 
preference to anything else, from his report that there had been great waste of money. That 
was written right in General Harmon's home, in Concord, in New Hampshire. 

Q. Did you understand from General Meigs when he said to you or asked what this 
would be worth to him, whether you understood from him that he wished you to give him 
an interest in this money that you were to receive for this exterminator ?-A. Yes, sir; he 
asked me bow much I would give him, and I told him, "Not a. damned cent." 

Q. Do you believe that because you did not divide with him you ditl not get this con­
tract ?--A. Yes, sir; and that is the key to it. I can show it before any honorable men. 
When I got that letter I saw the reason why I did not get it. 

Q. What is that 1-A. Why, this letter of the Secretary of War, transmitting the report 
of the board of officers. [Ex. Doc. No. 17 Forty-third Congress, second session.] 

Q. Has your process been used anywhere on a large scale ~-A. All over New England; 
that is all. 

Q. Has it been used by any of the States there in the preservation of their military cloth­
ing ~-A. It was used in New Hamps!Jire two years ago. 

Q. In their arsenal ?-A. There was a company disbanded two years ago last Fourth of 
July, and the clothing was taken and put away, and thq took this to put it away with. 
That is all that it has been used. 

Q. Have you made any efforts since this to have your material useJ by the Government?­
A. Yes, I did the next Congress. 

By the CHAIRMAN: 
Q. In the appropriation bill of the next Congress there was a special prov:sion put in, that 

this vatented process should be used which cut off Cowles's process. Is George A. Cowle3 
& Co.'s patented t-A. Yes, sir. 



CONTRACTS WITH COWLES AND BREGA. 419 

Q. And was the effect of this law to prevent the use of that ~-A. Yes, sir. 
Q. Have they been using it since the passage of this law -A. I have been so informed ; 

that they do it under cover there now, ~and make the items of something else. Since I came 
here I wanted to get the letters that the Quartermaster-General wrote to Philadelphia to 
General Eaton, and he writes me back that he was not there, so I have got the letter that 
was written to Captain Rodgers. Then I wrote to Captain Rodgers, as I wrote to General 
Meigs, that Captain Rodgers said he was perfectly satisfied with its usefulness. I wrote to 
him asking what he told him about its usefulness, and he answered me in this way : 

(Copy.) 

"PHILADELPHIA DEPOT OF THE Qt:ARTERMASTER'S DEPARTMENT, 
·• Philadelphia, March 4, 1876. 

''DEAR SIR: I am in receipt of your letter ,of the 3rd instant, asking additional certificate 
as to merits of your' Moth-Exterminator." 

"In the presence of an act of Congress prohibiting the expenditure of the Department's 
appropriation for the use of any patent moth-destroying process, any certificate from me as 
to the merits or otherwise of your exterminator would be of no value towards advancing its 
sale to the Department. Should the Quartermaster-General, however, invite any opinion 
from me in addition to that expressed May 25, I874, it shall of course be given. 

"Very respectfully, 

"Mr. DAVID WEBSTER, 
"Washington, D. C.'' 

A true copy. 

"JOHN l!..,. RODGERS, 
"Capt. and M.S. U. S. A. 

IRWIN B. LINTON, 
Cled' Committee. 

Q. General Meigs wrote you in July, 1874, that Cowles & Co.'s preventive was indorsed 
by a board of survey? -A. Yes, sir. 

Q. At that time it had not been indorsed by the survey officers ?-A. No, sir. 
Q. Therefore he wrote you that Jetter before ever that indorsement had bPen made by the 

board of survey ?-A. That is what I found out when I got here; it was in December when 
they reported. 

Q. General Meigs's letter was written to you on the 18th of July, and this board of offi­
cers commenced its sessions on the ~Oth of October, 1874, and took 1estimony in the case, 
and it was reported to the Department on the 12th of November, 1874, and indorsed as ap­
proved by General Meigs, on the 27th of November,.1874 ~-A. Yes, sir; here is the last 
letter I got from him, and I thought they did not want any more correspondence: 

"WASHINGTON, AUJ[USt 4, 1874. 
"RIR: The receipt of your communication of the--· instant is hereby acknowledged. 

"By order of the Quartermaster-General." 

Captain Rodgers afterward wrote me wanting to know if I had shipped those goods, and 
sent me this from General Meigs : " If Webster has not filled the order for the purchase of 
one hundred dollars' worth of his preparation; here are no further orders for him." My 
answer was as follows : 

(Copy.) 

"CONCORD, August 24, 1874. 

"DEAR SIR: Your letter of inquiry of the 1Rth instant came to hand to-day, and in an­
swer I informed General Meigs that I could not put up as little as that to sell to the Gov­
ernment, but would make one hundred dollars' wort and give it to the Government if I 
could have the privilege of ming to your place and seeing to the using of it ; and it 
would not nor should not cost the Government one dollar. I said to General Meigs what 
you told me, that you bad experimented with it as long as you wished to, and was satisfied 
of its entire merits and having all the properties claimed for usefulness. I know that the 
Government wants a large amount of my exterminator in order to exterminate all the moths 
from the arsenal after the sale of the condemned goods from moths to take place next month, 
as it is advertised to be. I wish you would answer by return mail, as I am going to 
.Maine this week to be absent all next month. 

" DA. VID WEBSTER. 
"l\Ir. J. F. RODGERS." 
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Q. Did you ever know Colonel Alligood ?-A. I have heard that he was turned out 
of his situation because he would not swear to lies about Cowles's preparation. I never 
knew anything about it. 

By Mr. RoBBINS: 

Q. Did General Meigs say to you that be wished an interest in it ?-A. No, sir. 
Q. Did he ask you if you would give him an interest ?-A. He wanted to know what 

benefit it was going to he to him. Said I, "Not a dollar, general. If I kill the moths I 
have the money." I had a good deal of talk with General Meigs. 

Q. What do you know about his ever having taken anything from Cowles & Co.; do 
you know so ?-A. He gave me to understand so. 

Q. How did he give you to understand so; what were his words ¥-A. He was talking 
about this thing of Cowles & Co. ; then he said to me, ''What benefit is it to be to me ? 
How much shall I have?'' That question showed me that he was receiving something 
from them. If I would give him as big a percentage I would have it, hit or miss. 

Q. He did not say that he got anything from them ?-A. He did not say he had anything 
from that quarter at all. 

Q. He asked you, however, how much you would give him if he would put in yours in­
stead of theirs ?-A. Yes, sir; that was after I submitted the indorsement of the delegation 
of New Hampshire. 

Q. Did he admit that yours was a good thing ?-A. Certainly, sir. 
Q. Did he say that it was superior to the other ?-A. Yes, sir; he said the other was not 

good for anything, and the Government bad been swindled out of hundreds of thousands of 
dollars. 

Q. General Meigs said that to you ?-A. He did. 
Q. In the presence of Mr. Pike ~-A. Certainly. I have talked with Mr. Pike about it 

since. 

By Mr. DANFORD: 

Q. Where <lid this talk between you and General Meigs take place ?-A. In his office. 
Q. Who else was there besides Mr. Pike and you 1-A. The clerk. 
Q.. Was the clerk present when he asked what he could get out of it ?-A. Yes, sir; cer­

tainly. 
Q. What clerk was it ?-A. I think I have been told--
Q. Did General Meigs talk right out before the clerk ?-A. No, sir; we sat right at his 

desk, and I think we could have talked as loud as I am talking now without being heard, 
as the clerk was over there, writing at his desk. 

Q. Did he talk in a low tone of voice "? -A. He did. 
Q. Did he put his face low down where you were when he asked that questil)n ?-A. He 

was sitting at the table, like this. [Illustrating.] 0, there is one thing of importance that 
I want to tell. I said to General Meigs, ''That stuff that is used down there is not good for 
anything,just as you say. The arsenal is full of moths. The goods that I packed and plit 
into the box had been through that solution." He said he was not aware of that. He wrote 
it all down, and questioned me four times as much as I have been questioned here, and then 
asked me what this of mine was made from. He took that formula down on his memo­
randum. Then when that order came for ~100, I told my friends that he wanted to get that 
$100 worth so as to say it was good for nothing, in order that the other stuff could be used. 
When I got here didn't I see? Because if he had said to me to bring it I should have been 
there right with the p::.rties that were going to use it. 

Q. You think the idea in ordering $100 worth was to condemn it by that board of survey 1-
A. Yes, sir. 

Q. You think they were all in the moth-ring ?-A. I should not be surpri&ed. I do not 
know. 

Q. General Meigs admitted to you that Cowles & Co.'s preparation was entirely worth­
less, in the presence of General Easton and Mr. Pike ?-A. Yes, sir; he said it in this 
way. When Mr. Pike said to him, "I want you to take this and experiment with it," he 
said, \"I will have nothing to do with it. The Government was swindled out of $200,000 
last year by Cowles & Co. It was not good for anything. I will have nothing to do with 
it." He pressed him again, and a third time. Then I got up and said, "General, look at 
it," and then he conseuted to experiment with it. 

Q. Then that was the way that he said that Cowles & o's. preparation was good for 
nothing 1-A. Yes, sir. 

Q. Was Mr. Pike present when he asked you what you would give ?-A. No; it was at 
& different time. 

Q. Did you tell Mr. Pike the proposition that General Meigs had made to take an inter­
est in it '-A. I did; that he wanted to know what I would give him. I told him, and I 
eame right down and told Mr. Drew. 

Q. What did Dr. Pike say to that ~-A. He did not say a word, and I think that is the 
reason that he has not answered my letter since I came here. 

Q. Who was the first person Jou told after you left thA Quartermaster-General7-A. Mr. 
Dr<:Jw. He is in the city now. 
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Q. In writing your various letters to General Meigs, did yon ever mention to him the fact 
that he had made such an offer to you ?-A. I think I did in a letter. I have not a copy of 
it; it was short. 

Q. Did General Meigs answer that letter and say anything- about his charge ?-A. No, 
sir; I think I wrote him a letter in which I used the words in this way: That" 1 won't 
answer the question, general," and then after that I received the order for $100 worth. 

Q. What was it you wrote him ?-A. I wrote in a way saying that I had not heard from 
him, and saying I would not answer the question that. he asked me. 

Q. What question ?-A. I meant how much I would give him. 
Q. But you did answer it right to his face with your finger in his eye ?-A. I know I did, 

but I would not put it there in writing. 
Q. Had he written to you that proposition 1-A. No, sir; I bad a mind to write it right 

out, but I did not know but it would kill me in getting my order. 
Q. Then h~ did not ·write anything to you making any proposition ~-A. No, sir. 
Q. But you wrote him f-A. I wrote to him intimating that he asked me how much be 

should have of it. 
Q. What did you intimate ?-A. I said, ''I will not answer it, general." I did it for the 

purpose of seeing if be would write me here. 
Q. You have not got that letter, or a copy of it with yon ?-A. No, sir; I may have it at 

home. 
Q. Did any other Army officer ever make such an infamous proposition to you as 

this ?-A. No, sir; not to me; but there is a man named Colby (he is dead) that saw Gen­
eral Benham and General Meigs up here to the Quartermaster-General's Office, and went 
with me to Philadelphia and staid with me a week, and went down to the arsenal; and he 
talked with Captain Rodgers, and he told me some things that Captain Rodgers said, and 
he said this man told Mr. Drew and two or three others, "If you get anything you have got to 
pay for it; either it comes out of the appropriation or you grease their wheels beforehand." 
I did not choose to do either. 

Q. And you are perfectly satisfied that that is the reason your moth-exterminator is not 
being used now ?-A. Yes, sir. 

Q. Did anybody else besides General Meigs ever demand money of you ?-A. No, sir. 
Q. Have you met him since you have been in the city this time ?-A. No, sir. 
Q. Are you still pressing for an appropriation for your moth-exterminator ?-A. Yes, sir' 

I ha.ve got a petition. 
Q. How much do you ask for it this time f-A. Only what they have a mind to do. I 

can show you the petition. 
Q. You want an appropriation by thi11 Congress 7-A. If they have a mind to do it. 
Q. You have not fixed in your mind the amount ?-A. No; that is not for me to do. I 

have spent some $500 in three times I have been down here. It has taken it all for railroad 
fare and expenses. I put in a petition before the Committee on Appropriations, praying that 
they would take this into consideration, aking them to fippropriate a certain amount for this 
article, not paying that mon~y over, take some of it, the same as General Meigs said he 
wanted to do, and experiment with it; pay for what they used, and give me the privilege 
of going to these places and putting it among the clothing without any pay, only my ex­
penses at hotels where they did not charge more than a dollar a day. 

Q. You do not want anything until you have proven the value of yoor exterminator?­
A. No, sir; I know when it is in I will be a rich man ; as rich as Ben. Butler. 

Q. But you have not seen General Meigs ?-A. No, sir; bnt I was accosted on the street 
twice. The other night when I went down from the session, there were two men ; one of 
them said to me, ''You bad better not go before that committee if you want to escape," and 
yesterday I was on the street and a man, a stranger to me, asked me if I was going before 
the eommittee ; I told him I did not know whether I would or not, and he thought there 
could be more money made by not going than by going. And I saw two$ 100 bills, too. 

Q. What were the names of the men ?-A. I don't know. Yesterday, it was day-time 
when I saw the man. 

Q. Did they look like Army men ~-A. No; I do not think thry did. 
Q. Like detectives ~-A. They were in disguise a littlP. I saw $200 in his bauds yesterday. 

It is two years and over since I was in the QuA-rtermaster-General's Office. It looked like 
one of the men I saw round that establishment, but I could not say that it was. 

Q. Did he offer you money ?-A. He did not say. He said, ''You can make more money 
by not going than by going." 

Q. Do you know his name ~-A. No, sir. 
Q. You say you have seen him round the Quartermaster-General's Office ?-A. No, sir. I 

said that he looked like a man that I saw two years ago. 
Q. Did you try to follow him ?-A. I did ; but be went f~tster than I could go. He ran 

away from me. That was yesterday. It was up by the square where the court-bouse is­
the next street beyond. 

Q. Did you run after him ?-A. No, sir; I did not run. 
Q. He did f-A. He went faster than I could go. 
Q. You were on foot 1-A. Yes; and he was, too. 
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Q. What answer did you make when he said you could make more money ?-A. I did 
not make any at all. I did not want the money. 0, yes; I think I did say that I did not 
want the money. 

Q. Did you make any answer when he said that you could make more money f-A. I 
think I said, "I do not want more money." Then this morning I went into a place down 
on Seventh street, and a gentleman came to me and said," What kind of a looking man is 
your friend on Seventh street~ " I told him that be was a thin, spare man. Said he, '' There 
was a man in here yesterday, and be was talking round. He did not say right out, but it 
seemed to me as though he was talking about certain things leading to your going before 
thi~S investigating committee." The man that talked with me this morning was Mr. Coryell. 
He was a colonel, and was in the Quartermaster-General's Office four years; an,l he said he 
was a friend of General Meigs. When I first told him of this matter he said to me, " General 
Meigs only said that to try you. The general is an honest man." I said that I could not 
conceive that he was; and I took out my letters; and he said, "I cannot hear anybody say 
anything about General Meigs without standing up for him; " and now he has changed his 
mind. He had another book where this information had been suppressed, and he said it was 
a humbug, and Ingalls and the concern was all bought by Cowles & Co., and Cowles & Co. 
were out of the country in fear of an investigation-one of them in France, and one of them 
in Mexico. 

Q. He told you that twice this morning 7-A. Yes, sir ; and twice before. 
Q. Where is his residence ?-A. Down on the lower end of Seventh street, I think, at the 

edge of the water. 
Q. Do you know his name ?-A. He gave me his name, so that I COLllJ give it to you. I 

have not come here without a piece of writing. I know some things that I won't tell because 
I cannot back it up. His name is Ingham Coryell. 

Q. He said he thought General Ingalls was bought up in this matter 7-A. Yes, sir. 
Q. Did he think General Meigs had been bought up, too ?-A. No, sir; he has been the 

other way until a day or two; but he has changed his mind, and he said he would go against 
Meigs as anybody elst~ if he was wrong, and he thought by this, and the closing up, and the 
hundred dollar order--

Q. Until a day or two he thought Ingalls was the corrupt party, and that General Meigs 
was innocent ; but within the last day or two he has changed his mind and thinks that 
General Meigs is in it ?-A. Yes, sir. 

Q. You have thought that General Meigs was in it from the first 1-A. Yes, sir. 

WASHINGTON, D. C., April 1, 1876 . . 
M. C. MEIGS sworn and examined. 

By the CHAIRMAN·: 
Question. Be kind enough to state whether you have ever seen this man David Web­

ster.-Answer. One David Webster, I presume that is the person, was at my office several 
times. 

Q. During what year T-A. His directions for using Webster's moth-exterminator are 
dated 27th March, 1874. It was about that time. 

Q. Please state whether at any time Mr. Pike, a member of Congress, came with him.­
A. I don't remember ; I think that when he first came to the office, some member of Con­
gress came with him, and I have letters from some members of Congress in relation to him. 

Q. At the time, in 1874, when the appropriation bill was passed containing the appropria­
tion for $30,000, did you order an examination or a test to be made of his exterminator ' ­
A. I ordered a trial to be made at the Philadelphia arsenal. 

Q. Was there a report made upon that '!-A. Yes, sir. 
Q. By whom T-A. By Captain Rodgers. 
Q. ·was it a favorable report ?-A. It was. 
Q. He saw you subsequent to receiving that report from Captain Rodgers ?-A. I think 

Mr. Webster saw me several times ; I think, always in my office. 
Q. Did you ever at any time agree to take $5,000 worth of his exterminator ?-A. No. 
Q. Did you ever at any time ask him the question which he alleges, what it would be 

worth to you-what interest it would be to you ?-A. No. 
Q. Did you ever order any amount ?-A. I think he furnished us with a few samples, and 

I gave an order to buy from him one hundred dollars' worth. 
Q. Did he ever fill that order T-A. No, sir. 
Q. Do you know his reasons for not doing so V-A. He flew off the handle, and wrote me 

letters saying that was a very small sum, and that he expected a much larger sum ; and 
generally he appeared to me to have the most extravagant idea of his own merits and the 
merits of his preparation, and to be a little light in his head. I have all the correspondence; 
at least I think I have it all. My chief clerk must have been present, I think, at all the 
interviews 1 ever had with Mr. \Vebster, because it is my geaeral custom to talk in the room 
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where my chief clerk is, though of course it may sometimes happen that he is absent getting 
papers, or on other business. 

Q. Did you alle~te to him, to Mr. Webster, that all these past efforts to exterminate moths 
were fruitless, and that the Government had been defrauded out of hundreds of thousands 
of dollars for that purpose ?-A. I did not. 

Q. Did you request him to obtain a recommendation of the members of Congress from 
the State of New Hampshire ?-A. I have no recollection of doing so; I am not in the habit 
of making such requests. 

Q. Did he ever furnish you sueh a recommendation ?-A. He did; it is here. 
Q Whose process is used, or was used, at that time for the extermination of moths 7_ 

A. It is a process which is generally known as Cowles & Co.'s; Cowles & Case, or Cowles 
& Brega. 

Q. Was there ever a report made on that subject to your Department by Colonel Alli­
good ~-A. Alligood was the military storekeeper, and I think he reported against it. 

Q. There was a report in favor of that process made by a board of Army officers, of which 
General Ingalls was the ehief-made some time in November, 1874?-A. There have been 
quite a number of reports, all of which can be produced. 

Q. Was it the opinion of the Department that this Cowles process was a valuable one for 
the destruction of moths ?-A. Upon the testimony before me and the report of these officers, 
I thought it was valuable. 

Q. Is it still used by the Department. do you know?-A. I think not. Congress passed 
a law ultimately directing that no money should be used upon any pateut process, or some­
thing to that effect. 

Q. Do you know whether it has been used since you have been in Europe ~-A. I think 
that law passed before I left the country. 

'Q. You don't know whether it has been used in contravention of that law ?-A. I don't 
believe it has; not to my knowledge. 

Q. Do you recollect when this process of Cowles & Co., or Cowles & Drega, was first 
adopted by the Department-about the time ?-A. I do not. It was used for several years. 
There were several appropriations which were understood to be made specifically for that 
pur-pose. 

Q. Did you have ever any corn'lspondence with Cowles & Brega, or either of them, or 
both, with reference to this matted-A. 0, a great deal. 

Q. Were there careful tests made of the Cowles & Brega process before it was adopted by 
the Department ?-A. There were. 

Q. Were the tests made by your direction and supervision ?-A. I don't remember very 
well the process. I can say to the committee that I was very cautious as to its adoption, 
and my reports were against its adoption to any extent until I was-I will hardly say over­
ruled, I will say overwhelmed-by the accumulation of opinion and testimony in its favor. 

Q. Do you know whether there was any influence, and, if so, whose especially, by which 
it was adopted ?-A. I don't know positively. I have heard rumors, because it is one of those 
things talked much about. 

Q. If you know, state through whose influence this was adopted, in spite of your predis­
position against it.-A. Mr. Brega appeared to be the active, efficient, and able man of the 
concern, and I have understood that Mr. Donn Piatt was at one time one of his agents, to 
exercise what influence he could on the subject. 

Q. Do you know where Mr. Brega is now ~-A. I heard in Europe a rumor that he was 
somewhere in Europe, where his daughter was about to be married. 

Q. Do you know where Cowles is?-A. I do not. I presume in Philadelphia. 
Q. He is in the country still ?-A. I don't know. I presume so. 
Q. Have you ever known anything of the profits made by Mr. Brega out of this matter~­

A. No. 
Q. Don't know anything about them '-A. No. 
Q. Do you know of any influences ever having been used for the purpose of securing the ap­

propriation for this purpose ?-A. Mr. Brega was very constantly about the halls of Congress 
here, and came to me more than once and said that he was endeavoring to get an appropri­
ation for his -proeess and expected to succeed; but I only know from hearsay. 

Q. You neve1 lent him your aid or influence ?-A. No, sir. I have made some official re­
ports on the subject. I have been called upon to say whether I thought it was good for any­
thing. I believe I was called once before the Appropriation Committee, and I said that I was 
satisfied that the process was of value. It did not do all that was claimed for it-it claimed 
to be a water-proof process, to prevent the destruction of clothes by moths, to make tents 
and canvas water-proof, and to prevent rot and mildew. It had as many good qualities as 
Swayne's panacea; more even than Webster's process. 

Q. Do you know whether Mr. Alligood made this report against the usefulness of this pro­
cess; whether he was removed from the position of military store-keeper f-A. He was 
relieved, but I don't know whether it was after he made that report. He appeared before 
this board. I don't know that he actually made a report on the subject, but I know that he 
was very much dissatisfied. 

Q. If he made a written report against this process, would it be in your Department ?-A. 
Either in mine or in the \Var Department. Mine is a branch of the \Var Department. 
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Q. Do you know whether he was ordered from Philadelphia tCI South Carolina ?-A. He 
has been on duty in South Carolina, but whether he went there direct or not I don't know. 

Q. Do you know how long he was permitted to remain in Philadelphia before being ap-
pointed ?-A.. I don't knQW. All that is of record, and can be found. · 

Q. He was there, I believe, but five months, and then he was ordered to South Carolina. 
Do you know any of the causes why the late Secretary of War ordered him to South Caro­
lina ?-A. I do not. 

Q. You know of no influences brought to bear on the late Secretary of War to order him 
away ?-A. I do not know of any, but I knew that he got into a quarrel with these gentle­
men about this thing, and as they are very able and astute gentlemen, I think it is quite 
possible they used some influence. They came to me and made insinuations that he de­
manded gifts from them, harness or buggy, and something of that sort. 

Q. That he wanted something to certify in their favor ~-A. Well, it was a general quar­
rel. I don't suppose that he said anything that he did not believe to be absolutely true, 
and I am not prepared to believe all that I hear, as my own case will show yon. 

Q. Have you ever heard of Mr. Brega and others using any improper influence to pro­
cure the appropriation by Congress ?-A. I have not. 

Q. Then you say that the statement. made by Webster that you made any proposition t(} 
him as to sharing in the profits, or gaining any profit by the purchase of his patent material, 
is without foundation and false ?-A. It is absolutely false. 

By Mr. ROBBINS: 
Q. What is that correspondence which you have here, bearing upon the point under in­

vestigation ?-A. It is not a long correspondence, and I think here is every scrap of paper 
that I ever wrote on the subject. Here I believe are all the letters which I received from 
Webster on the subject, including the letter recommending and asking that the process be 
used, from some delegation from New Hampshire. I would like to say that I found his ideas 
were very exalted on the subject; that he expected to get, apparently, a very large sum of 
money; he would not have anything to do with any small expenditure; and while there­
ports in my office were in favor of his process, I have learned by long experience that these 
partial experiments do not always lead to certain results, and when the Cowles & Co.'s 
process was first proposed, I urged against it that we should not spend mmb money until 
1ve had greater experience. It claimed to be a water-proof process. I supposed it to be a water­
proof process that I bad seen tried twenty or thirty years before, which will enable you to 
hold water in an extended sheet, cloth, or towel, but lets it run through as soon as you rub it, 
and I thought that a water-proof cloth which would let water run in whenever you bent 
your arm or elbow, was of no value; but, ultimately, the evidence in favor of its usefulness 
against moth was overwhelming. I always thought the water-proof part was of no value, 
but I did think the moth-proof part of it was valuable. Still, I accepted it against my will, 
because I have seen a great many things tried and fail; and I didn't have any more faith 
in Mr. Webster's than in so much camphor, or cedar, or oil of rhodium, or any of the aro­
matic odors that are used for such purposes. Mr. Webster is a man of very active brain, 
too much so as for his health, I think, and a very lively imagination, and that conversationofhis 
with me is made out of whole doth. There never was anything approaching to it; or any­
thing that any honest man could think was wrong in auything that I said to him. 

By the CHAIRMAN : 
Q. What process is being used now at the arsenal ~-A. \Ve are not using any. I think 

we have used some camphor, but we have abandoned the patent processes, under the law of 
Congress. 

By Mr. DANFORD: 
Q. Do you remember any letter of Webster's in w bich he said to you that he would ''not 

answer your question ~"-A. No, sir; I did not look over his letters. I have not had 
time, but I did not see in my indorsements any reference to any such question, and I don't 
think there can be any such. I know that I ceased to correspond With him, because I found 
that he was growing suspicious ; he was denouncing ''rings," which I supposed meant me; 
but I am accustomed to find inventors who cannot get $100,000 out of me, think there is a 
"ring" somewhere. 

Q. You hadn't very much correspondence with him ?-A. I think tl1at is the whole of it. 
I asked for everything, and the clerk tells me thatais all. I finally ceased to reply to his 
letters; as you would, if a man was writing impertinent letters to you. 

By the CHAIRMAN : 
Q. Did he ever make you an offer, verbal or written, to furnish a lot of this material, and 

do up some goods, and do iL for nothing, for the purpose of trial? -A. Yes, sir; he did. 
That is in writing there. 

Q. What was the reason for declining his offer to do that ?-A. I offered to buy. I did 
not think it was proper to take a stranger into our arsenal and let him handle them-the 
goods; we bad our proper sworn o:fficArs to attend to these matters. People who carry on a 
large business do not generally do it in that way. He might be as honest as Aristides. He 
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might be as great a thief as is to be found in jail here. I didn't know anything about 
him . 
• General Meigs, the day after his examination as a witness, addressed the following letter 

to the chairman of the committee: 

"WAH. DEPARTMENT, QUARTERMASTER-GENF.RAL'S OFFICE, 
" Washington, D. C., April tl, 1876. 

"DEAR Sm; I have learneu this morning that I was in error in stating yesterday that no 
money had been expended in the use of Cowles & Co.'s mot.h-repellent process by the 
Quartermaster's Department since the passage of a law on the subject forbidding the expend­
iture of certain appropriations upon any patent process. 

"I find on record under date of November 22, 1R75, notice of a remittance of $3;),040.07 
from the appropriation for clothing of the Army, to be used in the preservation of clothing, 
camp and garrison equipage, from moth and mildew, by the process of Cowles & Co. 

"As I left the Quartermaster-General's Office, under orders, for Europe, in June, 1873, I 
had no knowledge of this remittance, and I answered yesterday according to my belief. 

"I hasten to advise the committee of the error into which I fell. 
"I inclose a copy of a memorandum* on the subject of the use of Cowles & Co.'s process, 

which was prepared in this office before my return from Europe, and which I had not read 
when called before the committee. 

"I have the honor to re11uest that this letter be made part of my testimony in the case. 
"I remain, most respectfully, your obedient servant, 

" M. C. MEIGS, 
"Quartermaster-General, Brevet Major-General, united States Army. 

''Hon. HIESTER CLYMER, 
''Chairman Committee on Expenditures of the Wa1· Department." 

A history of the Cowles & Co. mildew and moth matter, so far as it tonches the Quarter­
master's Department, is as follows : 

On the 11th of March, 1869, the firm of Cowles & Co., of New York, representing the 
New York Water-Proofing and Preserving Company, offered to prepare, free of charge, a 
certain number of overcoats, tents, and paulins for pra~tical test of the merits of their pro­
cess, and orders for preparation of certain articles were accordingly given. No further action 
appears to have been taken with reference to the matter until the 11th day of February, 1871, 
when the Secretary of War called for all the papers in the case. 

Upon being furnished with these papers, the Secretary, on the 13th of February, 1871, 
directed that a report of the result of trial be called for from the Schuylkill arsenal. This 
report was submittedto the Secretary on the 21st of February, 1871 ; an additional report from 
Philadelphia was forwarded to the Secretary of War on the 4th of March. 

On the 18th of April, 187 J, the Secretary of War directed that a telegraphic report be called 
for from the military store-keeper at Philadelphia. 'rhe report thus called for was sub­
milled to the Secretary of War on the 24th of April, 1871. Testimonials as to value of 
process were filed by Cowles & Co., May 29, 187 I, and submitted to the Secretary of War. 
The Secretary, June 7, 1871, directed that the trial of the process be had on a more extensive 
scale, as recommended by General Meigs. 

On June 15, 1871, the Secretary of War ordered the expenditure of $20,000 instead of 
$10,000 as recommended by the Quartermaster-General. 

Instructions were issued in accordance therewith by the Quartermaster-General June 17, 
1871. 

On the 9th of September, 1871, the Navy Department called for a copy of report of case, 
which was furnished. Also again on October 2, 1871. 

On the 3d of November, 1871, the Chief of Ordnance called for a similar report, which 
was furnished. 

On December ~1, 1871, the Secretary of War directed that an early report on the 
value of the process be made, which report was submitted same date. 

On the II th of Jan nary, 1872, the Quarterma~ter-General called upon officers to whom 
prepared clothing was issued to report with reference thereto. These reports were furnished, 
from which it appeared that some were favorably and others unfavorably impressed. 

On January 27, 1872, Messrs. Cowles & Co. asked that a further supply of clothing be 
subjected to their process, and stated that they would wait for further appropriations by 
Congress for payment. 

The Secretary of ·war, February 9, 1872, authorized that clothing be prepared to the 
extent of $10,000, Messrs. Cowles & Co. to wait until Congress made further appr.:~priations 
to re-imburse them, and they were so informed. 

On April 5, 1872, Cowles & Co. stated that the clothing given them for treatment was 
nearly completed, and asked for authority to complete the work on the same terms as here­
tofore. This applicatiOn was submitted to the Secretary of War May 9, 1872, who author-

*See history of Cowles's process, in File No. 62. 
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ized $.!0,000 additional to be expended from the appropriation for the fiscal year ending 
June 30, J 872. 

On May 23, 1872, the Quartermaster-General again called on officers to whom clothing h~d 
been issued to report upon the merits of the process. On the reports of these officers being re­
ceived, it appeared that they were about equally divided as to the merits aud demerits of the 
process. 

On Juue 27, 1872, Messrs. Cowles &. Co. submitted four affidavits as to the harmless ef­
fect of their preparation upon the human system. 

Fifty thousand dollars were appropriated by Congress in the deficiency bill for the fiscal 
year ending June 80, 1872, for Cowles & Co.'s process. 

On September 30, 1872, Colonel Easton reports the discovery of moth in some of the trou­
sers made of kersey prepared by the process, which report was submitted to the Secretary 
of War October 2, 18'72. 

On October 7 and 8, 1872, Colonel Easton forwards reports from Military Storekeeper Al­
ligood and Inspector Johnston in regal"d to moth-eaten clothing, copy of which was furnished 
to Cowles & Co. 

On October, 19, 1872, Cowles & Co. filed an argument with reference thereto, which was 
submitted to the Secretary of War December 7, ltl72, after having been previously referred 
to Colonel Easton for investigation and report. 

These papers were returned with instructions to convene a board of officers, with General 
Marcy as president, to examine into the merits and demerits of the process. The board was 
appointed under the provisions of Special Orders No. 329, Adjutant-General's Office, 1872. 

December 30, 1872, the board transmitted their report, in which they recommend that the 
preservation of clothing by the process be continued, and that certain garments be specially 
packed and shipped together with unprepared clothing to posts in southern climates. 

The report was sul:5mitted to the Secretary of War January 2, 1873, who approved therer.f. 
In consequence of this report special instructions were sent to the depot at Philadelphia, 
January 11, 1873, and prepared and unprepared trousers were sent to certain southern posts 
to carrv out the recommendations of the board. 

January 18, 1873, the Quartermaster-General asked the Second Comptroller as to whether 
the expenses of transportation, &c., connected with the process could be paid from the ap­
propriation made by Congress. The decision being affirmative, the Secretary of War sanc­
tioned the same. 
It appears that the following items have been expended by the Quartermaster's Depart­

ment for the treatment of clothing by this process : 

During 1870 and 1871, from clothing appropriation ..••••.... - •...•.••....•. - ... 
Hl71-1872, deficiency appropriation .. _ ••. --- ...........................•. --· .. 
1872-1873, from clothing appropriation ..... _ .............•. _ .•. ............... 
1 H73-187 4, appropriation for process ........ --- .............•................. 
1874-1875 appropriation for process ..•••.....•....•••...... -----·---- ..••..... 

$10.000 
50,000 

150,000 
200,000 

30,000 

Total ... _ .. _ .• _ ..•...•.................... _ .... _ ......•. - •..• ---. . . . . 440,000 

It appears from the records of the Quartermaster-General's Office that $39,040.07 have 
been used to defray incidental expenses under decision of the Second Comptroller above re· 
ferred to. 

The various appropriations made by Congress were based upon the recommendations of 
the Quartermaster-GE-neral and the Secretary of War to the chairmen of the Committees on 
Appropriations of both houses of Congress. 

On July 20, 1874, the Secretary of War directed that no more money he paid from old or 
new appropriations on account of the process. 

On July 24, 1871, Mr. BrP.ga, of the firm of Cowles & Co., inquired by telegraph when 
the order for resumption of work would be given. 

On August 8, 1874, the Secretary ofWar called for all the papers in the case, which were 
furnished him same date. 

On August 20, 1874, the Secretary of War called for a summary of opinions on the pro· 
cess to be furnished him, which was done same date. 

The order suspending the continuation of the work was based upon a letter received from 
General Garfield on the subject. 

The Secretary of War, by virtue of Special Orders No. 200, .A.. G. 0., 1874, appointed a 
board of officers, consisting of Colonels Ingalls, Van Vliet, and Saxton, to investigate aud 
further report upon the subject. Instructions to carry out the orders of the Secretary of War 
were furnished Colonel Ingalls on the 29th of SeptembE-r, 1874. 

On the 7th of September, 1874, Messrs. Cowles & Co. requested permission to be present 
at the examination by the board. 

September 17, 1874, the Secretary of War returned all the papers on file in the War De· 
partment in the case of Cowles & Co. · 

November 14, 1874, Messrs. Cowles & Co. rPquested copy of the report of board of offi­
cers, which was submitted to the Secretary of War, who authorized it to be furnished. 

November 18, 1874, Colonel Saxton, recorder of the board of officers, forwarded the pro-
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ceedings of the board conveneu under Special Orders No. 200, A. G. 0., 1874. The report 
and all the papers in tbe case were submitted to the Secretary of War November ';!,7, 1874. 

December 18, 1874, the Secretary returned the proceedings of the board with a copy of a 
letter to the Speaker of the House of Representatives, dated December 7, 1874, forwarding 
copies of the papers for the information of the House, and informing the Speaker that the 
sum of $100,000 asked for by the Quartermaster-General was stricken out in his estimate. 

December 19, 1874, Mr. Brega telegraphed asking whether he is to proceed with the work 
of treatment. Mr. Brega was informed that authority had not yet been granted. 

December 24, 1874, the Secretary of War authorized and directed tho resumption of work 
to the extent of the appropriation as recommended by the board of officers. 

Congress bas made no special appropriation for the treatment of clothing for the year end­
ing June 30, 1876, the Secretary of War having made no recommendation therefor, but sim­
ply furnished Congress with copies of the papers in the case, including copy of the report of 
the board of officers convened by Special Orders No. 200, A. G. 0., 1874. 

The bill making appropriation for clothing, &c., for t.be fiscal year ending June 30, 1876, 
contains the following clause: "Provided, that no part of this sum shall be paid for the use 
of any patent process for the preservation of cloth from moth and mildew." (Piatt, pp. 8, 
9, 10.) 

None of the money appropriated has been expended for the use of the process in question. 
On the 25th of May last, Cowles & Co., in an argument filed with the Acting Quarter­

master-General, stated that there was an unexpended balance of $:~9, 250 of the appropria­
tions made for the preservation of Army clothing by their process, and asked that the same be 
applied to the specific use for which it v.-as appropriated. 

'fhe Acting· Quartermaster-General, on the 4th of June last, submitted the argument to the 
Secretary of War, with a statement that a portion of the specific appropriation made for the 
process was not used for the purpose specified in the law, but was used to pay expenses of 
overhauling, &c., and that there were certain balances iu the Treasury available, and recom­
mended that these balances be applied to the re-imbursement of the specific appropriation. 

'fhe Secretary of vVar consented that requisition to cover these balances should be made. 
On the 23d of July, the Acting Quartermaster-General submitted a request for remittance 

of $27,040.07 in favor of Colonel Van Vliet, from clothing appropriation, to be applied for 
preservatiOn of clothing, &c., and thus re-imburse this specific appropriation. No money 
was remitted. 

On the 17th of September, 1875, the War Department forwarded to the Acting Quarter­
master-General communication from the Department of Justice, dated August 25, 1~75, ren­
dering an opinion that the provision of the appropriation for present fiscal year does not 
forbid application of any patent process to the preservation of clothing where the use of the 
same may be obtained without paying or incurring any obligation to pay therefor. The 
Secretary of War, on the 16th of September, directed that the Quartermaster-General be 
guided by this opinion. 

On the 22d of November, 1875, a request for the remittance of $39,040.07, in favor of Col. 
D. H. Rucker, in charge of Philadelphia depot, was forwarded to the Secretary of War 
with information th11.t this was the amount which was diverted from specific appropriation 
for preservation of clothing, &c. 

The records of this office show that the draft for the amount named was issued Decem­
ber 4, 187:1. 

In the letter to Colonel Rucker, advising him of the remittance of the $39,040.07, the fol­
lowing instructions were given by the Acting Quartermaster-General: "This amount, when 
received, will be used in the preservation of clothing and equipage from moth and mildew 
by the process of Cowles & Co. The accounts will be so made as to show expenditure for 
labor of applying the same, as the Attorney-General has given his opinion to the dfect that 
nothing can be paid for the use of the process, but that the appropriation may be used in 
payment for the labor of applying it." 

It is not contemplated to use any of the appropriation for clothing for tho present fiscal 
year outside of what was necessary to cover the balances referred to for the application of 
Cowles & Co.'s process. 

The reports, however, are greatly in favor of its use, as will be seen on reference to the 
documents, and much benefit has resulted therefrom. The store-houses and clothing are now 
free from moths. 

Received at Quartermaster-General'sOfficefrom Committee on Expenditures War Depart­
ment, without note or advice, April J2, 1876. 

F. 

"\VASIUNGTOY, D. C., AprillO, 187G. 
INGIIA:\J CORYELL voluntarily appeared before the committee, and, being S1YOrn, made 

the following statement: · 

I do not know what the testimony is here, but the Associated Press represents me as doing 
General Meigs great injustice, and I wish to make a correction. I am made to appear as 
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having volunteered to give evidence against the integr:ty of General MPigs. It i;; not true. I 
look upon him as one of the best men in the country. I am represented as in the Quartermas­
ter's Department, at the Seventh-street wharf. I was there during the war, but never since. 
Mr. Webster is reported as testifying that I said that np to three days ago I believed that 
General Ingalls and others were in the moth-ring. That is a mistake. He is further rep­
resented as testifying that I said I now believed General Meigs was in it. That is not true. 
On the contrary, Mr Webster has, on several occasions in my presence, imputed dishonesty 
to General Meigs, and I have said to him over and over again that I would not permit him 
or any one else to say anything against the integrity of General Meigs, because I knew him 
to be an honest man. That has occurred not only once but probably twenty times. I will 
admit that I said something like this, not in regard to General Meigs, but in regard to sev­
eral others conneeted with this matter: that things did not look quite as fair as they did 
before. That is the extent of all that I have said against General Meigs. Things not 
looking quite so fair, I went to a personal friend of General Meigs and asked him if he 
could explain certain matters to me. He said that he did not know that he could, but was 
certain that General Meigs could, and would, if I would visit him and ask the questions. 
General Meigs was then at a hotel and had not yet taken his position in his office, and it 
was thought best that I should not go to him until he had taken his place in his office, so 
that I might see him offidally, and in the mean time this matter came up, and I have not 
been to see him at all. But after seeing this gentleman, and he saying what he did in re­
gard to General Meigs, I had the same high opinion of General Meigs that I had before, and 
that is that there is no man in the Army who stands higher than be does for honesty and 
integrity. 

By the CHAlRMA~: 
Q. Do you know Mr. "\Yebster ?-A. I have known him for the last six weeks or two 

months. He was sent to me or came to me on some business. 
Q. Is he an insane man ?-A. Well, you can judge of that. He appears to be sane. 

There is a good deal of method about him if he is mad. 
Q. On this subject of General Meigs and this moth business, how do you regard him?­

A. I cannot account for his course. On almost every occasion that I have seen him he has 
brought that matter up and made these charges against General Meigs. I have said to him, 
"It is not so." I have tried to explain to him the position General Meigs occupied, and 
that he would distrust him or any one else that would come with such an article ; that 
during the war people tried to impose upon him with such things in every possible way. I 
have tried to explain to Mr. 'Webster that General Meigs was not in a condition to test the 
thing; that that had to be done through other Departments. I have told him that there was 
some mistake about it; that perhaps General Meigs said what he did to try him; but Mr. 
Webster would not receive that explanation. I do not believe to-day that General Meigs 
ever tried to impose upon any one in that way. 

By Mr. DANFORD : 
Q. From what you have heard and know of Mr. Webster, and from what you know of 

General Meigs, you regard Mr. Webster as either an insane man on that subject or a very 
bad one 7-A. W e1l, I believe that the man thinks that General Meigs tried to bribe him ; 
but I am satisfied that General Meigs did not. 

Q. Don't you think he is crazy, then? -A. I am not a judge of insanity. He is pretty 
determined upon that one point. 

Q. Isn't he wild upon it Y--A. Well, he is excitable. I generally got excited first, and 
talked pretty severely to him in regard to it, and that excited him. 

Q. Did he ever tell you about people offering him money on the street not to come before 
this committee ?--A. He did. 

Q. And about the man running away '-A. No; he said that the man got away. 
Q. Don't yon think that that was the story of a crazy man ?--A. Well, I do not know, sir. 
Q. Do you know anything about his preparation ¥--A. I do. 
Q. Do you believe it is a good article ?--A. I do, sir. I don't think thet'e is any mistake 

about that. 

W ASIIINGTON, D. C., April 19, 18i6. 
GEORGE W. BREGA sworn and examined. 

By the CHAIRMAN: 
Question. Where were you born ?-Ans"·er. In Pennsylvania. 
Q. What business are you engaged in ?-A. I was admitted to the bar of the supreme 

court of the State of New York in ld55. I have been engaged for some years past as a 
partner in the house of George A. Cowles & Co. There is a statement made in a New York 
paper to this effect, that I have been hiding from the Sergeant-at-Arms to avoid the service 
of a snbpoona upon me. I desire to say with regard to that publication that it is an entire 
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misstatement from beginning to end. I have been suffering fur the last six weeks with an 
attack of inflammatory rheumatism, and was confined to my bed. On Saturday, the 8~h, I 
saw that General Meigs had been before your committee, and I determined to come here, ill 
as I was, so as to ask for an opportunity to be heard. I arrived on the following Monday 
night, but was so ill that I could scarcely leave my bed. I had prepared a letter to you, 
which I intended to present, and which, with your permission, I will read here as a part of 
my testimony. I could have had no object in coming to Washington if I wanted to hide from 
your committee, for I only arrived from Europe in the end of March, and I need not have 
come here at all. My sole object in coming was to protect myself, and, so far as I could, 
my firm. 

Q. Yon say that you are a partner in the firm of George A.. Cowles & Co. That is a New 
York firm, is it not '?-A. We have a house in New York and one in Philadelphia. 

Q. How long have you been a partner in that house ?-A.. Since the firm was established. 
I think the written partnership began about 1870, but we had a verbal partnership before 
that. I was one of the original partners. 

Q. The firm existed before 1870 ?-A. Yes. It was known as the New York Manufac­
turing Water-Proofing Company, and afterward as Cowles & Brega; afterward as Cowles 
&Co. 

Q. You are interested in a patent process for the purpose of preserving clothing from the 
ravages of the moth, I believe ~-A. Yes, sir; and if you will permit me, the letter that I 
intended to have presented to you after I received your subpcena I have printed, and, if you 
will allow me to reaJ it as part of my testimony it will more briefly explain the matter 
thn an or..tl statement would: 

OFFICE OF GEORGE A.. COWLES & Co., 
217 LEVAN'!' STREET, 

Philadelphia, Pa., April 12, 1876. 
SIR: 'Ve notice in the public journals a summary of evidence given before your com­

mittee, on the 7th instant, by General Meigs, Quartermaster-General United States Army, 
in which an allusion is made to our firm and the work and labor we have performed in our 
factory for the Quartermaster's Department for several years. As the matter connected with 
our work is of importance to the Government, and of moment to us as honest business men, 
we beg most respectfully to be permitted to make the following statement, every fact in 
which is corroborated by ojlicial testimony and evidence heretofore communicated to Con­
gress, and which will be found in the pamphlet which we submit herewith, and to which we 
shall refer, by giving the number of the page in every instance, so that nothing shall rest 
upon our assertions uncorroborated by official proof. 

Our business bas been in operation since 1864, and consists in rendering- canvas water­
repellent and mildew-proof; and for woolen fabrics, in preventing ravages by moth, in 
strengthening the material and preserving the color so that it will not fade, and in rendering 
it permanently water-repellent. We do not arrive at these results by selling the Govern­
ment a powder or a prescription, but by working, manipulating, and dressing the fabrics; 
and by the extensive use of steam we are enabled to do the work efficiently and economi­
cally. The official records show that we have been paid for our work not more than five or 
six per cent. of the cost of the goods treated ; while the authorities of the Schuylkill arsenal 
have testified under oath that the saving in cutting alone of the cloth and kersey, from the 
filling up of " tag-holes " and other imperfections, is fully fifteen per cent. over kersey and 
cloth not so treated, and that condemned flannel treated by us bas, in consequence, become 
serviceable and saved to the Government. (Pages 6 and 19 of the pamphlet.) In our chage 
to the Department for work and labor in preserving, &c., the goods intrusted to us, we have 
made no charge, either directly or indirectly, by way of a royalty for the use of any of the 
patents we employ either in material or machinery. We have done the work cheaper than 
the Government could have done it themselves, even if we bad presented them with the 
free use of our patents, and this because of our labor-saving machinery and close personal 
supervision. Our position in this respect is the same as the manufacturer of cloth, who 
sells his goods to the Government, but charges no royalty upon the patented machines by 
which he is enabled to make the cloth better and cheaper; or of the contractors who make 
up the soldiers' clothing, who charge for the work and labor performed, but do not charge a 
royalty to the Government for the use of the patented sewing-machines by which the cloth­
ing is manufactured. 

Learning that the clothing and equipage in the arsenals of the United States were being 
destroyed by moths; that the color of the cloth faded after a brief service ; that it was in 
no sense water-repellent, and that th(\ canvas tents, &c., in use by the Army seldom lasted 
more than one season in consequenoe of rot from mildew, and were besides of little value 
for shelter in rainy weather, as they were not water-repellent, we asked permission, in 186'3, 
to be allowed at our own expense to prepare such number of tents and clothing as the 
Quartermaster-General might deem advisable, and return them to the arsenal to be experi­
mented upon by the officers in charge, so as to demonstrate whether we could prepare the 
goods in the satisfactory manner we clai.ned. These experiments were continued at the 
Schuylkill arsenal, upon the goods prepared by UR in 1868, until1871, when favorable reports 
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were made by Captain Van Antwerp, the officer in charge, and by Mr. Neil Ca.mpbell, the 
chief inspector. (See pamphlet, pp. 58 to 74.) 

When we first broachEd the matter to General Meigs, while acknowleuging the very great 
importance and economy to the Government which would result if the clothing and equip­
age could be thus preserved, rendered more durable, and made water-repellent, yet he very· 
plainly intimated his incredulity, and stated that, although the subject had for years engaged 
the serious attention of the military authorities both of the United States and of Europe, no 
discovery had yet been successful or permanent in its results; and, looking at the matter in 
this light, he addressed a letter to the Secretary of War, April 24, 1871. (See p. 55 of 
pamphlet.) When the favorable reports of the Schuylkill arsenal authorities were submit­
ted to him he informed us that before he could recommend any trials on a more extended 
scale, at the expense of the Government, he must be satisfied, first, that the chemical re­
agents which we used as a necessary part of our work would no~ be "injurious to the ma­
terial or to those who use the articles thus prepared;" secondly, that the advantages we 
claimed should be demonstrated to his satisfaction ; and, thirdly, that our terms should be 
"reasonable and satisfactory." (See General Meigs's letter, June 5, 1871, p. 56 of pamph­
let.) Having settled these points to General Meigs's satisfaction, he intrusted us with a 
certain amount of clothing, kersey, and canvas, which we treated and returned to the arsenal 
for ''trial and actual use.'' The terms which we submitted to General Meigs he found ''rea­
sonable and satisfactory," and they have remained unchanged for all the work we have 
since done for the Department. 

General Robert Allen, Acting Quartermaster-General, reported, on December 21, 187 I, as 
to the great importance and economy of the work, (p. 57 of pamphlet;) and on the 25th of 
March, 11:l72, General Meigs addressed a letter to the chairman of the Committee on Appro­
priations of the Senate expressing his satisfaction at the results of our work up to that date, 
and giving striking evidence of the "large saving which will result to the Government." 
(See pp. 57, 58 of pamphlet.) 

The work continued to be executed in a satisfactory manner till the 16th of October, 
1872, when General Meigs informed us that Captain Alligood had made an unfavorable 
report of our work so far as being a moth-repellent, and that General Easton, in charge of 
the Philadelphia depot, had taken the responsibility of stopping the work. (The corre­
spondence on this subject will be found in full in pamphlet, pp. 33-54.) Ultimately General 
Meigs recommended the Secretary of War to authorize the appointment of a board of officE-rs 
to investigate the matter and personally examine the goods treated by us, " and report 
whether it is advisable to go on with this process or not." (P. 55, pamphlet.) This board 
was composed of General Marcy, inspector-general U. S. A. ; General Rufus Ingalls, 
assistant quartermaster-general; and Col. J. G. C. Lee, assistant quartermaster. The 
report of this board and the testimony taken before it will be found at pages 7a to 31 of the 
pamphlet. It recommended the continuation of the work by us as being satisfactory and 
economical. General Meigs forwarded the report and proceedings to the Secretary of War, 
and indorsed the report in these words : "I concur in the opinions and recommendations of 
the board, and recommend their approval by the Secretary of War." (See General Meigs's 
letter, December 30, 1872, pamphlet, p. lla.) Work was accordingly resumed by us. 

Thus matters went on till the autumn of 1874, when General Meigs recommended in his 
estimates a special appropriation of $100,000 for the preservation of clothing and equipage 
"by the moth and mildew proof process adopted and now in use by the W a.r Department, 
in conformity with the reeommendation of the board of which Coi. R. B. Marcy, inspector­
general, was president." The Secretar.v of y,~ ar informed General Meigs that ''it was repre­
sented to the Department that the process did not possess the advantages which had been 
claimed for it, and that it was of no nse to the Government." The Secretary stated he had 
stricken the item out, and ordered a further investigation into the merits of the process by 
appointing a board of officers for that purpose. (P. 1, pamphlet.) The board consisted 
of General Rufus Ingalls, assistant quartermaster-general; General Stewart Van Vliet, as­
sistant quartermaster-general ; and General Rufus Saxton, deputy quartermaster-general. 
The report of this second board was also unanimously favorable, and was much stronger 
even than the first board's report, because of the longer time which had elapsed to judge of 
the practical effects and benefits of our work. It was indorsed by General Meigs as fol­
lows: 

"This report is approved and respectfully forwarded to the honorable the Secretary of 
War, with recommendation that the application of the process be resumed to the extent ot 
the appropriation made at the la.st session of Congress, viz, $30,000; that the one thousand 
wall-tents lately contracted for be all subjected to the process before issue, and that the cloth 
to be made up into garments be treated so far as the appropriation will allow. I also 
recommend that this report be printed for the information of the Army." 

The report and proceedings of the board will be found in the pamphlet, pages 2 to 10. 
But the Secretary, notwithstanding the finding of the board and its approval by General 
Meigs, did not authorize the Quartermaster-General to re-insert the item struck out of his esti­
mates, and consequently Congress at the last session took no action in the matter, the Com­
mittee on Appropriations not being able to notice an item which was not officially before 
them. 
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.As your honorable committee appear to have asked General Meigs what influence was­
used by us to retain the work, we beg respectfully to state, most emphatically, that in our 
whole intercourse with General Meigs we have never attempted or desired to use any influ­
ence beyond the fact that our work was well, efficiently, and honestly executed. General 
Meigs will certainly bear testimony that we have never attempted to use the influence of a 
member of Congress or of any official with him. The only persons who spoke to him were 
those having a legitimate right to do so, and then only in presenting facts to his notice. 
We have always been convinced that General Meigs's action was influenced entirely by a 
single purpose of preserving the property of the Government intrusted to his charge in the 
most economical and effectual manner. It would as ill have suited us as it would have 
been insulting to the the reputation for ability and integrity whieh the Quartermaster-Gen­
eral so conspicuously holds, were we to have pursued or attempted any other than a straight­
forward course with him. We appeal with confidence to General Meigs for a verification of 
this statement as to our conduct in all our transactions with his Department. And, as the rec­
ords prove that all the work we h11.ve ever been intrusted with has been on the recommen­
dation of General Meigs, we have paid no attention to any false and slanderous statements 
which may have been circulated, feeling that his indorsement of our work was a sufficient 
refutation of any calumnies against us. 

What we have constantly suffered from has mainly been that the public are not conver­
sant with the facts or the importance of and difficulty which attends the preservation and 
permanent improvement in quality and usefulness of Army clothing and equipage. The 
official reports which have been yearly communicated to Congress have presented all the 
facts. But even members of Congress seldom find time to read these reports, unless their 
attention is especially called to them. We have shown that protection from moth is but a 
part, and perhaps not the most important part, of our work; yet how few persons, outside 
the Quartermaster's Department, know that, in the ten years preceding the time we were 
employed, it is estimated the Government lost not less than thirteen millwn dollan1' worth of 
<·lothing, cloth, and other woolen goods from destruction by moths alone. The records show 
that petroleum-paper, camphor, and such appliances are no protection against these ravages, 
either while packed up or open, for the eggs which are in the wool are not destroyed by 
these means, and when the packages are open they of eourse afford no protectwn. And it 
is in sworn proof in the official documents before you, that when we commenced our work 
there was scarcely a garment or piece of cloth in any of the arsenals which was not more 
or less injured by moths, although all had been carefully packed in petroleum-paper, (see 
pamphlet, pp. 19, 17 a, 26, 27, 64,) w bile now the goods prepared by us are safe and un­
touched, and the "store-houses are now found to be singularly free from moths," as com­
pared with their condition ·in 1 87~, and that this result is largely due to the success of our 
treatment. (Report of Army Board, 1874, p. 8.) 

The following officers, in the course of their official Juties, have reported favorably as to 
the results of our work. (P. 1 to 15, inclusive, of pamphlet:) 

General Meigs, Quartermaster-Genera.!, U.S. A. ; General Marcy, inspector-general, U. S. 
A.; General Allen, Acting Quartermaster-General; General Ingalls, assistant quarter­
master-general; General Van Vliet, assistant quartermaster-general; General Saxton, 
deputy quartermaster-general; General Card, chief quartermaster; Colonel Lee, assist­
ant quartermaster; Major Moore, quartermaster; Captain Forsyth, assistant quartermaster; 
Lieutenant Troxel, acting assistant quartermaster; Lieutenant Morris, 5th artillery; 
Lieutenant McConnell, 5th artillery ; Captain Rodgers, Schuylkill arsenal; Captain Ritten­
house, 5th artillery; Lieutenant Rodgers, 5th cavalry, A. A. Q. M. ; Lieutenant Markley, 
~4th infantry, A. A. Q. M.; Lieutenant Jones, 3d infantry, A. A. Q. M.; Colonel Ransom, 
deputy quartermaster-general; Lieutenant Sarson, 2d infantry, acting quartermaster; 
Captain Leete, 19th infantry, A. A. Q. M.; Lieutenant Shaw, 1st artillery, A. A. Q. M.; 
Lieutenant Campbell, 2d artillery, A. A. Q. M. ; Captain Lord, regimental quartermaster, 
2d artillery; Lieutenant Richards, 19th infantry, A. A. Q. M. ; Lieutenant Ander.son, 18th 
infantry, A. A. Q. M.; Major Hodges, quartermaster; Lieutenant Heintzelman, :3d artil­
lery, A. A. Q. M.; Lieutenant O'Hara, 3d artillery, A. A. Q. M.; Lieutenant Booth, 1st 
artillery; Lieutenant Simpson, 4th artillery, R. Q. M.; IJieutenant Hubbell, 1st artillery, 
A. A. Q. M. : Lieutenant Dutton, Ordnance Corps ; Captain Lieber, military store-keeper, 
U.S. A.; Lieutenant Hyde, 8th infantry, A. A. Q. M.; Lieutenant Thorne, 22d infantry, 
R. Q. M.; Captain Howell, assistant quartermaster ; Lieutenant Marshall, 4th artillery, 
A. A. Q. M.; Captain Ernst, Corps of Engineers ; Lieutenant Pope, 1st artillery, A. A. Q. 
M.; Lieutenant Fueger, 4th artillery, A. A. Q. M.; Lieutenant Deshler, lst artillery, A. 
A. Q. M.; Lieutenant Grier, 4th artillery, A. A. Q. M.; Captain Strong, brevet lieutenant­
colonel and A. A. Q. M.; Lieutenant McCauley, 3d artillery, A. A. Q. M.; Lieutenant 
Nowlan, R. Q. M., 7th cavalry, A. A. Q. M.; Captain Dupont, 5th artillery; Captaiu 
Thompson, 7th cavalry ; Captain Constable, assistant quartermaster; Lieutenant Quimby, 
2Gth infantry, A. A. Q. M.; Lieutenant Hall, 5th cavalry, A. A. Q. M.; Lieutenant 
Kingsbury, llth infantry, A. A. Q. M.; Lieutenant Bexcom, 24th infantry, A. A. Q. M.; 
Lieutenant Barrett, lOth infantry, A. A. Q. M.; Captain Rubinson, quartermastar; Lieu­
tenant Luff, 8th cavalry, A. A. Q. M. 

This li::;t of officers, from all branches of the service, and whose reports are found in the 
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accompanying official records, will enable your honomble committee to ascertain from the 
highest and bePt authority the results of our work, and its economical value and character, 
in preserving, strengthening, and rendering water-repellent the clothing and equipage of 
the Army. If your committee desire any further information from us, we shall be happy to 
give it, if in our power. 

Very respectfully, your obedient servants, 
GEO. A. COWLES & CO. 

Ron. HIESTER CLYMER, 
Chairman of Committee on Expenditures of the War Department, 

House of Represer.tatives. 

Q. Do you know what amount of money has been appropriated by the Government 
for the purpose of preserving these goods by your process T-A. No, I do not; and I 
would like to remark that Mr. Cowles is the managing partner in the concern and has 
had charge of all the moneys, both the expenditures and the receipts of moneys that 
have been made, and I have devotecl myself to another part of the business, and have 
been for some yearA back in Europe attending to the business there. I received yes­
terday morning a letter from Mr. Cowles's brother, (Mr. Cowles having had to go in 
January last for his health to a place near San Diego.) He is to be at a certain hotel 
in San Francisco to-day. If the committee will telegraph him, I have no doubt he 
will hasten his departure at once; but he is to be home at any rate by the 1st of May. 

Q. In the records it appears that there have been appropriated for the purpose of 
preserving the clothing by this process since 1870 and up to and including 1875,$440,000, 
all of which has been paid to your firm save $39,040.07, used to defray incidental ex­
penses, under the decision of the Second Comptroller f-A. I was going to say with 
regard to that that the terms which we submitted to General Meigs are the terms we 
have charged all along, that whatever payments were made were made on the certifi­
cate of the arsenal authorities in Philadelphia, and I presume if we received $400,000 
we received it for work done for the Government; but as to these details, I state can­
didly that I do not know them, having been out of the country, as I have stated. 

Q. Your firm bas received of this amount of money about $400,000. Do you know 
wha,t proportion of that $400,000 was profit to your firm T-A. I do not. I want to 
explain. I have never looked at our books. I have never had a settlement for two 
years. 

Q. \Vas 50 per cent. of it your profit T-A. No, sir; so far as I am individually con­
cerned, considering all the expense that we have been put to, I find that I have real­
ized no profit. 

Q. Has your firm realized a11y profit ?-A. That I cannot say. 
Q. Do you know what the assets of your firm are to-day T-A. I do not. I have not 

been furnished with the balance-sheet. 
Q. Are they $10,000 f-A. I have no way of telling anything about it. 
Q. You do not know whether they are $10,000 or $100,000 ?-A. I would like to say 

that I have not seen any statement from Mr. Cowles of the condition of affairs or had 
a settlement for more than two years. \Vben I arrived from Europe Mr. Cowles had 
left for California, but when be returns I expect that statement and settlement. 

Q. Have you never drawn a11y money from the firm ?-A. I have drawn money and 
have unfortunately paid money back. 

Q. So you cannot tell what profits you have made upon this amount of moneyT-A. 
I bave none of my papers here; I left all my papers in Europe; but Mr. Cowles has 
transcripts of them all, he being the business man. When we submitted our terms 
for the work to General Meigs, which he found satisfactory, we found that there had 
been another company who had made application to the Department to be permitted 
to preserve the clothing, &c., which process General Meigs decided was a complete 
failure; it destroyed the clothing and everything, and we learned af-terward that 
their prices offered to the Department were more than double our prices. 

Q. Do you know whether there were any profits made by your concern ~-A. Well, 
sir, I cannot tell that until we close up whether there were any profits made. We have 
had a great many expenditures. Mr. Cowles told me when I was over here last autumn 
for a few days that the mere expense of keeping up this factory in Philadelphia, which 
is fitted up exclusively for Army work, was between $13,000 and $14,000. 

Q. Do you do any business for any other person than the Government of the United 
States under this process f-A. We do, sir, in Brooklyn, for the public generally; but 
we have an establishment fitted up expressly for the Government work in Philadel­
phia. 

Q. Do you do any work in Philadelphia other than that for the Government 1-A. 
No, sir. 

Q. And the only other place where you do any other work than Government work 
is Brooklyn f-A. Yes, sir; the only place in this country. 

Q. And you do not know and cannot say under your oath whether yon have mado 
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any profits in that business or not ?-A.. I do not ktiow and cannot say under my oath 
whether when all the expenses are paid there is any profit or not. I desire under the 
solemnity of my oath to give an answer the best way I can, and I say that having made 
no settlement and knowing that II can be assessed for the !indebtedness· of the com­
pany, I cannot tell in what position with regard to that company I stand to-day, nor 
shall I be able to tell until I have a settlement with Mr. Cowles. I make that answer 
under all the solemnity of my oath. 

Q. Have any of the proceeds of this work that yon have done for the Government, 
any of this $400,000, gone to any other person than those who were members of your 
fum ?-A. Not to my knowledge. I have paid no money to any other person. 

Q. Do you know whether any member of your :firm, or any person for your :firm, has ever 
paid any other person for his influence, real or presumed, either in having the appro­
priation bills passed au~horizing the use of your process or for influencing any officer 
or other person belongmg to the Army to have the process adopted by the War De­
partmentf-A. We have paid nothing for the passage of the act. We have hired per­
sons, private individuals, to assist us. I say distinctly that I have not paid a dollar 
directly or indirectly to any officer of the Government, either civil or military; and 
Mr. Cowles has told me that he never has clone so, and I believe he never has clone it; 
but I can answer for myself that I have not. 

Q. Have you ever given money to other persons to expend for you in that way ?-A. 
I have not. 

Q. Has any member of your :firm f-A. No member has to my knowledge. 
Q. Have any charges appeared on your books, to your knowledge, indicating that 

any such operation has been going on on behalf of your :firm f-A. I have not looked 
at the books to see. 

Q. Have you ever seen the books of your :firm ?-A. I never have examined for years; 
but in t,he little cursory examination I gave them a year ago I never saw anything 
of that kind, and I know that Mr. Cowles never was authorized by me to make any 
such payments, and he indignantly denies that he ever has clone so. 

Q. You say, then, that there never was any such transaction 7-A. I say that to my 
knowledge there never was, and I do not see why such payment should be necessary. 

Q. There was nothing paid by you or your :firm to secure the passage of the appro­
priation bills 1-A. Nothing by me or, to my knowledge, by any person connected with 
my :firm to aid in the passage of any appropriation bill. 

Q. You say you employed private persons to assist you 7-A. Yes, sir. 
Q. To aid you in procuring legislation f-A. Mr. Piatt was employed by us at an 

early stage of this business in order to lay the official evidence and documents before 
the Secretary of ·war, and also when the matter was before Congress to get members 
of Congress to look at those official reports. The reason he was employed was this: 
Several months before that I went with a personal letter of introduction and called 
on the Secretary of War. I mentioned to him that we had a matter that we were de­
sirous of having the Government investigate. He treated me with so much curtness 
and was so abrupt and, I may say, so hostile in his manner, that I told Mr. Cowles that 
if there were any communications to be made hereafter to the Secretary of War we 
must employ some person who knew him, as my self-respect would not permit me to 
call upon him again. I have alwayt~ understood that the Secretary of War was inimical 
to us throughout, and that he simply followed the recommendations of General Meigs 
in employing us. \Vhether that is so or not, General Meigs can of course inform you 
better than I can. 

Q. You say you never knew of any person being employed in that way save Mr. 
Donn Piatt. What was your agreement with him with reference to the matter ¥-A.. 
The agreement was that he was to be paid an amount-! forget what the agreement 
was. All the agreements and payments were made by Mr. Cowles, or by his authority. 

Q. Have you any idea of the nature of the contract with Mr. Piatt ¥-A. I think the 
nature of the contract was that he was to have a percentage of the amount of money 
which we received. 

Q. On the amount to be appropriated ¥-A. No, sir; on the a~ount to be paid us by 
the Department. 

Q. Do you recollect what that amount was that he was to have f-A. I do not. 
Q. Was it 5 per cent ¥-A. I think it was; I am not sure. 
Q. Might not it have been 10 per cent ¥-A. No; I think it was 5; I am pretty 

sure it was. Mr. Cowles made that agreement, and, as I said before, I can only give 
you these thinO's on surmise. Mr. Cowles will probably be able to give you all the in­
formation on that point. You certainly cannot desire, when I have said that I do not 
know these facts, that I should guess at them. When Mr. Cowles, who was the only 
person who had charge of these matters, returns he will be at your call. We desire 
the very fullest and most searching examination into the matter. If any fraud has 
been committed, I certainly am not conscious of it. 

Q. Have you ever had any conversation with General Ingalls upon this subject!­
A. Nothing but addressing him in public, when he was before the board. 

H. 1\lis. 184-28 
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Q. What was the date of that :first commission of which he was a member, when 
General Marcy was the chairman ~-A. Special orders 329 from the Adjutant-General's 
office is dated December 16, 1872. 

Q. Do you know whether prior to the convening of that board General Ingalls was 
hostile to your process ~-No, sir; I do not know whether he was hostile or friendly. 

Q. Had you no conversation with him about it prior to the meeting of that board f­
A. No, sir; nothing in the world on the subject of this process. 

Q. You do not know who suggested his name as a member of the board 7-A. I do 
not. I think it is very likely that in the conversation with General Meigs, I may have 
said that I did not care who was a member of the board, that he could take the in­
spector-general of the Army or anybody else he pleased, and he may have mentioned 
General Ingalls, and I may have made that remark that I didn't care who they bad. 

Q. Didn't you pointedly suggest Geneml Ingalls as a member of that board ~-A. 
No, sir; I have no recollection of it. 

Q. Didn't you make a special recommendation to the Secretary of Wad-A. No, sir; 
I made no special recommendation to the Secretary. 

Q. Or to any other person who could iufluence the membership of the board 7-A. 
No, sir; nor did I know the feelings of General Ingalls in the matter at the time, nor 
{1id I care. I supposed he was an honorable man like General Marcy, and any honor­
able man I supposed was :fit to be a member of the board. I heard afterward (or per­
haps previously) that both General Marcy and General Ingalls had expressed them­
selves very strongly in favor of the process I have alluded to which was a failure. 

Q. ·what was the name of that process 7-A. I cannot remember except that it was 
represented here by General Ward Burnett. 

Q. Then you did not suggest General Ingalls as a member of that board in any 
way~ -A. I have no recollection of suggesting him and I know no reason why I should 
do so, because I knew nothing about his feelings in regarcl to it. I never had con­
versed with him nor did I know anything about his feeling in the matter; nor do I 
know that be knew anything about it. 

Q. At the time this board was appointed in 1873, was 1Ir. Don Piatt your agent ~­
A. He never was our agent. 

Q. Was be employed by you to further your interests here f-A. He had been em­
ployed previous to that for some time. 

Q. Had his connection with you ceased in 1872 f-A. No, sir. 
Q. That is what I asked you, whether be was your agent here f-A. Well, I say he 

was not our agent. He was a person employed by us. 
Q. ·what do yon mean by a person employed by you?-A. You may employ a person 

to do certain work for yon, and yet he not be your agent. 
Q. Was he in your employment under that percentage arrangement in 1872~-A. 

Yes, sir. 
Q. And you say that prior to that board you unuerstood that General Marcy and 

General Ingalls were in favor of the process represented by Gen. Ward Burnett?­
A. I understood that they had expressed themselves as believing that it was a good 
process. 

Q. Then you do not know any reason why General Ingalls was put upon that :first 
board at all ?-A. I do not, unless it is that I may have stated in conversation with 
General Meigs that so :firmly impressed was I with the importance and value of our 
process that I did not care who was selected. Now, that I think of the matter, I be­
lieve such a conversation may have occurred with the Quartermaster-General; and I 
had no objection to these or to any other gentlemen. 

Q. There was a second commission appointed by the Secretary of War in 1874, was 
there not ?-A. Yes. 

Q. General Ingalls was a member of that commission likewise ?-A. Yes. 
Q. Do you know who suggested him as a member of that commission in 1874 ?-A. 

I do not, sir; and I desire to say that before the appointment of that board I left for 
Europe, and only saw the name& of the members of it in the newspapers after I arrived 
there. I did not attend the meetings of that board, nor did I know what their report 
was until I returned and asked General Meigs in December. 

Q. Work imder your process was suspended in 1874~-A. It was. 
Q. And you returned from Europe on that occasion ~-A. I did. 
Q. You went down to Long Branch, did you not ~-A. I did. 
Q. Whom did you see there ?-A. I saw General Babcock; and I desire to make an 

explanation of why I saw him. I had never seen the gentleman before, and I have 
not seen him very often since. Mr. Piatt bad made a claim against our :firm for a sum 
of money to the extent of $11,000 or $12,000 which be stated was due him. He had 
made this demand upon Mr. Cowles. Mr. Cowles denied that there was anything due 
him, and thereupon Mr. Piatt threatened that he would appeal to the Secretary of War, 
and wo11ld have onr work stopped. He did make the application subsequently 
and have it stopped. I have reason to believe that be bad it stopped. I called upon 
General Meigs, and said that our work had been stopped, and asked him if it had been 
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stopped l.Jecanse of any failure on our part to give satisfaction to his Department. 
General Meigs informed roe that it had not been, and that we bad given every satis­
faction; bnt that the Secretary of War bad peremptorily ordered the matter stopped, 
aud be had simply obeyed the Secretary's instructions. I called upon the Secretary of 
·war, and asked if be \Youhl inform me why our work had been stopped. He received 
me in a very aggressive and offensive manner, swearing that be would be damned if he 
would let me see or know anything alJOut it, and told me that I could answer if I chose. 
I made the remark that certainly as a lawyer be must see that if we were accused of any­
thing we must know the nature of the accusation before we could answer; but he saicl 

. be would not let me know, and that I might find out the best way I could. I asked 
him if it bad been stopped in consequence of Mr. Piatt's allegations, as Piatt hacl 
threatened us; and in a very discourteous manner the Secretary refused to give me 
even that satisfaction. Thereupon, in consultation with my partner, Mr. Cowles, I 
determined to call upon the President of the United States, and ask him whether we 
as honest contractors, persons whom the Quartermaster-General said he had every 
confidence in, aml whose work had given satisfaction to him, whether we as such 
contractors could haYe our work stopped and not even be tolcl the reason of it; because 
I thought that by an appeal to the President we would certainly have at least that much 
justice done us. I went to Long Branch not knowing Mr. Babcock, and called upon him 
as the private secrectary of the President, told him my business, and asked if I could 
see the President. He said that he was certain there must be some mistake with regard 
to the Secretar~T of ·war acting in that way, and, as tile Secretary waR coming there in a 
day or two, if I wonld wait instead of going at once to the President, be would see the 
Secretary and tell him that the position he assumed was an untenable one, and aslt 
him to give us a copy of the charges against us or allow us to see a copy of them. I 
agreed to wait, allCl in a fe\v days after a copy of the charges was furnisbecl us. That 
was the reason of my going to see General Babcock, and that was all the business I 
had with him and all tile conversation I hatl with him. Wilen we saw the copy of the 
charges that were ]_)ut in, we prepared a reply which was sworn to by us; I have a 
copy of it here. 

Q. Have you a copy of the charges ?-A. I have not. \Vbether Mr. Cowles bas or 
bas not I do not know, but I suppose they are on file in tbe Department. \Vitb your 
permission I will read our rcpl~' : 

[Copy.] 

" OFFICE OF GEO. A. COWLES & Co., 
"217 Lerant Street, Philadelphia, Pa., August 17, 1874. 

"SIR: With regard to the statements affecting us, made to you on the 19th of July 
last, and which have just been commuuicated to us, we beg to submit: 

"First. As to Mr.Donn Piatt's statement that be bad been ''the agent aml attorney for 
l\Ir. Cowles" in matters connected with our process. vVe explicitly deny that Mr. Donn 
Piatt was ever the agent and attorney of either Mr. Cowles or of Geo. A. Cowles~ Co. 
He, Piatt, was simply employed to present such facts as the Quartermaster's Depart­
ment found to be correct to the attention of the vVar Deparment and such persons in 
Congress as he might know. He, the said Piatt, is ignorant of the details of the pro­
cess, or even the names of the persons forming our company, and his duties were con­
fine(l to using such influence with his alleged friends in Congress and the War Depart­
ment, as would induce them to read the official investigations and reports of the Quar­
termaster-General aud his subordinates, and thus comprehend the merits of our pro­
cess. 

"Second. We assert positively that Mr. Donn Piatt has been paid in full for all his 
services according to the terms of our agreement with him, which it should be stated 
was a verbal agreement alone. If Mr. Donn Piatt bas a just claim against us, which 
we unequivocally deny, the courts are open to him for relief; and we are a perfectly 
responsible company. \Ve protest respectfully against his attempt to induce the War 
Department by misstatements, unsupported by the· slightest evidence, to interfere in 
his behalf. 

"Third. \Ye deny explicitly and without reservation, that either Mr. Brega or Mr. 
Cowles told Mr. Donn Piatt that we conhl not pay him because we bad expended large 
amounts in procuring the use of the patent, by payments to employes and officers of 
the War Department in Philadelphia, or elsewhere. 

"In the first place Mr. Donn Piatt was informed by Mr. Cowles, as soon as he (Piatt) 
made a demand for money beyond what be had received-the demand having been 
made on the 2t3th day of June last-that he bad already been paicl in full. 

"In the second place Mr. Brega was at that time in Europe, where be bad been since 
J'..tly, 1873, and be has not seen or conversed or written to Mr. Piatt since his (Mr. Brega's) 
return; and because neither l\Ir. Cowles or any other member of the firm did or could 
h•e made an assertion that any money had been paid by the company for services to 
officers or employes of the War Department at Philadelphia or elsewhere, as it is utterly 
without foundation in fact~ 
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"Fourth. As to :Mr. Donn Piatt's assertion that an employe of onr company had in­
formed him that our process was "a fraud," we can only reply that our employes do 
not know the mtionale of our process, and that as Mr. Donn Piatt's statement was made 
on the 19th of July last, with a promise on his part to give the name of his alleged in­
formant, and as up to this time he has failed to give the promised name or produce his 
alleged witness, it is evident his assertion was baseless. With regard to the re-agents we 
use and the manner in which the goods are prepared: we refer to General :M. C. Meigs, 
Quartermaster-General, to whom we communicated the information upon his honor as 
an officer. General Meigs having stated that this expression was inaccurate, we ad­
dressed a communication to the Secretary of War chanO'ing it, "we communicated the 
information to the Quartermaster-General in his officia~ capacity," and who on the 5th 
day of June, 1871, certified to the character of the process; we also refer to the evi­
dence before the Army board, and the mass of sworn testimony containeu in Ex. Doc. 
No. 189, 42d Congress, 3d session. 

"As to General Garfield's telegram it contains no evidence whatever, and we can prove 
that on the 16th or 17th of July last Mr. Cowles heard that Mr. Donn Piatt stated he 
(Piatt) had telegraphed to General Garfield to telegraph the Secretary of War to sus­
pend our work. General Garfield's telegram is dated the 7th of August. It is evident 
that General Garfield acted under the misrepresentations of Mr. Donn Piatt. 

"In conclusion we distinctly, fully, and emphatically deny all and every allegation 
made by the said Donn Piatt in any way affecting our honor and integrity, and we 
refer without fear to the Quartermaster-General-General Meigs-and the officers 
under him, who have for a period of five years ex~tmined and inqufred into our process, 
tested its merits, and who beginning the examination with strong prejudices against 
the process in consequence of the complete failure of all other processes and plans, 
which had been submitted for their investigation, for the preservation of clothing and 
canvas, ended in the adoption of our process as a complete success and a vast saving 
to the public property. \Ve have depended alone from the first upon the merits of our 
process, and it requires no statement from us to characterize as it deserves any asser­
tion which would reflect upon the Quartermaster-General and his officers in the exam­
ination of our work. To the Quartermaster-General and his Deparment we refer with 
confidence as to our honesty and integrity in all our transactions with him. -

"Under these circumstances, with our sworn denial of the truth of any and all of the 
charges, and the entire absence of the slightest proofs to sustain them, we beg most 
respectfnlly to ask you to revoke your order suspending our work. 

" Your obedient servant, 
"GEO. A. CO\YLES & CO. 

'' Hon. \V. W. BELKXAP, 
'l Secretary of War, Washington, D. C. 

"Sworn to by G. A. Cowles and G. Vv. Brega, before a notary public, :n East Seven­
teenth Street, New York, on August 17, 1874, and mailed same day to General W. W. 
Belknap, Secretary of War, Pequot House, New London, Connecticut." 

Q. "When you were at Long Branch General Babcock said that if you would wait a 
few days he would get you a copy of the charges and get this order revoked f-A. I 
have stated that he said he would endeavor to do so. 

Q. Then you say that in the summer of 1874 you went to Long Branch and hunted 
up General Babcock, in order that he might send you to the President of the United 
States, so that you might make your statement to the President with reference to the 
manner in which you had been tra:t.ted by the Secretary of War in respect to this proc-
ess of yours f-A. Yes. . 

Q. General Babcock told you that if you could see the Secretary, or make the proper 
representations to him, he thought it would not be necessary to see the President; that 
he would furnish you with the charges~-A. Yes, sir. 

Q. You were furnished with the charges ~-A. We were. 
Q. Who furnished them to you l-A. General Babcock sent them to me. 
Q. Then you went to New York?-A. I went to New York; and there I wrote this 

statement which I have read, and we swore to it, and sent it to General Babcock at the 
Pequot House. 

Q. "When you were at Long Branch whom did you see in addition to General 'Bab-
cock, ancl talk about it¥-A. I have no recollection of anybody else. · 

Q. Did you meet General Ingalls there f-A. General Ingalls may have come down 
to Long Branch, but I had no conversation with him of any kind with regard to this 
matter. 

Q. Neither at Long Branch nor anywhere else 1--A. Nor anywhere else. I never con­
versed with him on the matter. 

Q. You do not know of any member of your firm having clone so ?-A. I do not. 
Q. Did you ever see him elsewhere than at Long Branch about that time f-A. Not 

to my knowleuge. 
Q. Did you ever have any conversation elsewhere than at Long Branch about that 
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time f-A. I haYe no recollection of it, sir; and I desire to say that almost immediately 
after this reply was mailed. to the Secretary of \Var, on August 17, I left again for 
Europe. 

Q. How soon after the order suspending the use of yonr process was revoked did you 
leave for Europe ~-A. It was not revoked. That is what I was going on to explain. 
The Secretary instead of conceding to our prayer kept it, as I understood, for a month 
endeavoring to get Mr. Piatt or Mr. Gal'fielcl to furnish some evidence of what they 
had stated. Failing that, the second board was appointed. I was in Europe when 
that board was appointed. I knew nothing about \rho the members were to be, and I 
had no conversation with them then, nor since my return haYe I bad any conversation 
with General Ingalls, General Van Vliet, or General Saxton with regard to this subject. 

Q. \Vbo ·were your bankers in Philadelphia ?-A. I think Drexel & Co., lmt I am not 
sure of that, because Mr. Cowles was the one who kept the accounts. 

Q. Had you a :financial agent in Philadelphia f-A. No, sir. 
Q. Then, if any person was your banker in Philadelphia, it was Drexel & Co.,_ 

A. I think so, but Mr. Cowles may have kept an account in another bank. 
Q. Yon do not know of any other ?-A. I do not; perhaps the Girard Bank. Mr. 

Cowles will be able to give you all that information. 
Q. You do not know who made your collections and disbursements of the money 

obtained from the Government ?-A. Do you mean in Philadelphia? 
Q. Anywhere.-A. I believe that for a time Mr. Fant did here. 
Q. \Yhere are the books of your concern ?-A. I suppose in Philadelphia. 
Q. Do you know whether they are in existence for the period from 1871 to the close 

of 1875 '-A. I suppose they are; but I have no means of knowing at present. Mr. 
Cowles has had entire charge of them, and I have l1een out of the country and A-ave 
not seen them, but I have no reason to suppose that they are not in existence. 

Q. ln the appropriation bill for the year ending July 1, 1875, there is a provision that 
no part of this sum shall be paid for the use of any patent process for the preservation 
of clothing from" moth and mildew." Had you ever any conversation with General 
Ingalls, General Bingham, Mr. Lyford, or Mr. Crosby: or any of them, in regard to 
that ?-A. I haye no recollection of any conversation with any of those gentlemen. 

Q. Are you quite certain you neYer had any conversation with any of them on that 
subjectf-A. I have no recollection of ever having any. On the 25th of May, 1875, we 
addressed this letter to the Quartermaster-General in which we argued that point. 

Q. General Ingalls was then Quartermaster-General '-A. Not on the 25th of May 
w ben we addressed this letter to the Quartermaster-General. 

Q. He came in right afterward, did not he ?-A. I believe so. This letter was ad­
dressed to the Quartermaster-General while General Meigs was there. This was an 
argument asking for a certain appro..rriation which had been take'n out of our special 
and. specific appropriations and sbowinO' why we should have that money. There was 
no decision made upon that question when I again left for Europe, and I left with Mr. 
Cowles a brief to be sent to the Quartermaster-General with the request that he would 
give us a decision as to the meaning of that proviso in the law. 

Q. You argued, I believe, that the proviso was not only inoperative but that it was 
really worded so as to favor the use of your process ¥-A. No, sir; I have here a rough 
draught of the brief submitted. The ground I took was that that bad reference only to 
royalty, and I not only showed that in the deficiency bill (Forty-second Congress, sec­
ond session) there was a similar proviso put in at my own suggestion which was 
totidem ve~·bis the Rame as the succeeding provisio, and which was construed by the 
accounting officers of the Treasury to refer to royalty alone; bnt I showed that the 
language was capable of no other construction and that in the debate in the Senate 
upon it the following occurred: The committee of the Senate on appropriations de­
sired it struck out on the ground that it might interfere with the proper preservation 
of clothing by the Quartermaster-General. In the debate, Mr. Thurman expressed 
the opinion that the proyiso would not prevent the Department from using the proc­
ess, but would llrevent them from paying any royalty. I considered Mr. Thurman a 
Yery able lawyer, and when he expressed that opinion I was satisfied that it was cor­
rect. Mr. Logan also said that the meaning of the proviso was that no money should 
be use<l to pay a high price by way of royalty on account of the thing being patented. 
Mr. Morrill, of l\faine, took a similar Yiew. I left for EurO})e. I understood that that 
matter was referred to the Secretary of \Var, and by him to the present Attorney­
General, and that the Attorney-General decided that the Yicw taken in that brief was 
correct, that the law offere<l no bar to the payment of any money. At the same time 
I desire to say that we have received no money except balances due us from s11eci:fic 
appropriations, as set forth in the argument here. · 

Q. That was the decision, and you re~eiYed, notwithstanding that clause in the ap­
propriation bill, the sum of $39,250. Under your argument as it "as presented to the 
~ecrdary of \Y ar and by him to the Attorney-General the decision was that that clause 
did not prrwnt the use of your process, that it might still be used, 1ut that the money 
should be paid; not for the 1wocel:is itself, but for its application; so that yon have re-
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ceived during this fiscal year the sum of $39,250 ?-A. I don't know the amouut, for I 
was away; but whatever we received was under this claim w-hich is on file. 

Q. Your claim was that the money had been diverted from this fund and applied to 
other purposes, although the appropriation was of a specific sum for a specific pur­
pose ?-A. Yes, sir. I notice that the Quartermaster-General in his last annual report 
says the Attorney-General bas recently given au opinion that it would be la,Yful to pay 
for the labor in the application, &c., and therefore it will not be necessary to ask for 
a special appropriation. 

Q. Then you mean to say that of the $:360,000 or thereabout that you received prior 
to the fiscal year ending J nne 30, 1876, no portion w-as paid you by reasou of your 
process being a patented process. Did not you charge higher for it than the Go;rern­
ment would have had to pay for it if it had not been patented 1-A. No, sir. I say that 
we have done the work much cheaper than the Government itself could have done it. 

Q. I am not asking that. I prefer to have an answer to my question; and if you 
want to make an explanation afterward, I will be glad to have it. My question is, do 
you mean to say that you furnished it to the Government at a price no greater than 
the Government would ha;re had to pay if the process had not been patented ?-A. I 
merely say that we furnished it in that way at a price no higher than we woul<.l have 
charged private individuals. 

Q. That is not my question. You might have charged private indiYi<luals a great 
deal too much. "'What I ask is, whether it cost the Government no more than it would 
have cost if it had not been pateuted f-A. So far as I have any knowledge there has 
nothing been charged to the Government directly or indirectly for the patent; that is, 
we have charged the Government a price which Mr. Cowles, who figured the matter 
up, thought would give us (provided we got this large amount of work) a fair profit 
for our labor, and he thought that by great economy and personal management we might 
make money out of it. 

Q. Then in your dealings with the Government prior to the present fiscal year you 
have never charged them anything by reasou of the article being patented f-A. No, 
sir; we have made no distinction in regard to the Government different from what we 
submitted to General Meigs originally. 

Q. But suppose your process had not been a patented process when you first submit­
ted your proposition to General Meigs, would not you have charged him less than you 
did f-A. I cannot possibly tell. I cannot imagine a state of things that did not exist. 
I don't think there was anything charged in connection with the patents. 

Q. Suppose the whole world had had access to your process, could not other parties 
have done the same work for less money than you charged for doing it?-A. I think 
the reason that we were able to do it cheaper--

Q. I wish you to answer my question categorically and then give your explanation. 
If the whole world had been aware of the constituents of your process, and if fair com­
petition had been allowed at open bidding, could not other parties have done it for 
less than you offered to do it for and have made money f-A. 'Vill you permit me to say 
in answer to that that I am not a practical mechanic; that Mr. Cowles is the one who 
made out that contract; that my impression is that the charge was made with refer­
ence to our work and labor alone; that Mr. Cowles always so represented, and that I 
have no means of knowing otherwise. 

Q. According to your statement, then, the patent was of no value to yon at all ?-A. 
I don't think the mere chemical patent is of any particular value, because there is a 
great deal of manipulation in the working. Mr. Cowles has introduced in the manu­
facture a vast amount of machinery, and in consequence of that we are able to do the 
work cheaply. 

Q. I have asked yon whether, if everybody in the whole world had known the nature 
of your process, and if the Government had advertised, "We want to preserve so many 
thousand Army coats and tents, and so many other things, from moths," other parties 
could not have come in and clone this work and have made money out of it at a less 
price than that at which you agreed to do it for the Government f-A. Mr. Cowles has 
always given me to understand that they could not. 

Q. Therefore, in your judgment and that of Mr. Cowles, the Government has paid 
nothing whatever for the patent? Thirty-nine thousand two hundred and :fifty dol­
lars have been paid you during this fiscal year, notwithstanding the clause in the ap­
propriation bill pruviding that no part of that appropriation is to be used in paying 
for any patented process. Now, do you mean to say that this $39,250, if your process 
had not been patented but had been open to all the world, it would not have servecl 
to protect a greater amount of clothing than it did under your patented process f-A. 
I can only reply, as I did before, that Mr. Cowles has always assured me that in mak­
ing out this estimate he had reference simply to what we could make out of the matter 
by a proper application of the process and by economy, without reference at all to any 
royalty directly or indirectly. 

Q. Then you mean to say that this $:39,250, or any portion of it, was not paid for the 
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use of your process, bnt was paid. merely for the labor of applying it ?-A. The work 
and labor of applying it. 

Q. Then you charged nothing for your process f-A. "\Ye charged nothing whatever 
to the Government for the patent, according to Mr. Cowles's statement to me. 

Q. You are not stating that of your own knowledge ~-A. I have told you that I am 
not a mechanic, and, having no personal knowledge of these mechanical operations, I 
cannot answer of m~T own knowledge. I am a professional man, but I have given my 
time and money to this process. The mechanical and financial part is entirely in Mr. 
Cowles's bands. The reason why I imagine that the Government could not do the 
work as cheaply as we do it, is this: In the spring of 1874 I believe, when the ap­
propriation ran out, the Quartermaster-General took from this specific appropriation, 
with our consent, an amount to pay the arsenal employes for sending the goods to us 
and taking them back again. The amount of our contract was about $150,000, and of 
that amount the expenses of the arsenal people in the matter were put down at some­
thing like $36,000, and Mr. Cowles has told me that we ourselves could have done the 
work they did, easily for $10,000. 

Q. Could not other private individuals, if your process had been known to the world, 
have done the work cheaper than you did ?-A. Mr. Cowles has assured me that they 
could not. At the same time, I suppose the question with us as business men was this: 
The Quartermaster-General asked what we would do the work for. We told him what 
we would do it for. Now, if we did the work for the sum agreed upon and afterward 
four.d that we suffered a loss by it, would Congress or the Government have made up 
that loss to us f 

Q. You did not experience loss, however.-A. Well, we did not, I imagine; but sup­
pose afterward we found that we had made a mistake, would we have had any claim 
against the Government 1 

The CIIAIRl\fAN. None in the world, as you well know. 
The WITNESS. Therefore I think the question rests with General Meigs whether the 

amount paid was a proper amount or not. 
The CHAIRMAN. On the contrary, it does not rest with him at all. Congress indicated 

to the Quartermaster-General what his course should be in the matter, and if General 
Meigs had been here I think he would have seen to it that the patented process in re­
:spect to which he thought he had been paying for the patent therefore would not have 
been used. 

'fhe WITNESS. In reply, all I have to say is this, that in the deficiency bill passed by 
the Forty-second Congress, second session, there was this proviso: "P1·ovided, That 
there shall be no claim upon the United States for the use of any patent for the man­
ner of or material for doing the same." 

The CIIAIRMAN. That is all right ; there shall be no claim against the United States 
as a matter of course. You have stated that yon do not know of any money being 
paid by you or by Mr. Cowles, or by your firm or by any person for Mr. Cowles, or by 
any person for any member of your firm, directly or indirectly, either to influence legis­
lation or to secure the contracts from any of the Departments f-A. I say I have no 
knowledge of any such thing. I have no information of the kind. I never paid, nor 
do I believe that Mr. Cowles has ever paid anything in that way, nor have I ever 
beard of it. 

Q. You have been about vVashington a good deal for a gootl many years past f-A. 
Off and on. 

Q. Have not you spent the last nine or ten years here f-A. No. I was a newspaper 
proprietor, editor, and correspondent until 1855, when my connection with the press 
ceased. 

Q. You have been here for the last eight or nine years, have you not f-A. I have not 
been in the country much during the last four years. 

Q. Prior to that you were here most of the time ?-A. No, sir; I was:here during the 
war a portion of the time in connection with a banking-house and as an attorney. I 
was here in 1867-'8-'9. 

Q. Have you ever used personal efforts with members of Congress for the adoption 
of this process f-A. I have not used any personal efforts. 

Q. Have you never conversed with members of Congress about it f-A. I do not 
know that I ever have. I may have spoken to the Committee on Appropriations and 
asked them to look at these reports, but I do not remember any specific case of that 
kind. 

Q. Had you any other occupation here except in connection with this process since 
you became connected with it f-A. Well, sir, at the commencement of it I was here 
in a professional capacity. 

Q. Interested. for some raihoad companies, were you notf-A. No, sir. 
Q. You were interested in the reciprocity treaty, I believe ?-A. I was employed, 

and General Caleb Cushing was associate counsel with me in that matter. I believe 
that is perfectlr legitimate professional employment. . . 

The CnAIR:IIAX. Certainly; I do not pretend to say that 1t 1s not. 
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The WITXESS. I desire to say that in all my experience in \Va~:;hington I have never 
been engaged in lobbying any matter through. If I spoke to any member of Congress 
about this matter I spoke to him as a member of this firm and in relation to a matter 
which was my own. I have never been employed by any person to assist in legislation 
of any kind. 

Q. \Vhat is your interest in this moth matter ~-A. I have an equal interest with 
GeorO'e A. Cowles. 

Q. You and he are the only partners~-A. No, sir. There is a Mr. Varo, who has an 
interest, whose business is confined to the laboratory, and we hnve also a silent partner 1 
a gentleman named Bacon, whose capital is in the firm. \Ve four constitute the firm. 

Q. Have you equal interests in it?-A. \Ve have, to a certain extent. Mr. Cowles 
aud I have to pay all the expenses connected with the concern. Mr. Cowles's interei;t 
and my own are 35 per cent. each. 

Q. Do you mean in the profits ?-A. In the profits and losses. ~Ir. Bacon has 20 per 
cent. and n-rr. Varo has 10 per cent. 

Q. Do they share in the losses ?-A. They share the losses in proportion to their in­
terests. 

Q. Have you any knowledge of the amount of moneythat yon have received on your 
35 per cent. interest since the process has been adopted by the Government f-A. I can­
not tell; I have no means of knowing. 

Q. Has it been $50,000 ?-A. No, sir. 
Q. Has it been half of that f-A. It may have been $20,000, bnt I Iuwe no means of 

knowing. 
Q. Do you know enough about your books to state whether your interest in the 

1)rofits has been lessened by payments made by Mr. Cowles or any one else in order to 
secure the passage of this appropriation or to have the process adopted ~-A. I know 
enough about the business to know that Mr. Cowles has never made any such charge 
or intimated that there was any such charge. As I said before, I have paid no par­
ticular attention to the books; they are entirely in :Mr. Cowles's hands; I do not know 
that I ever have looked at them. 

Q. Have you ever seen from your books what Mr. Donn Piatt was paid f-A. I have 
not. 

Q. Do you know whether he was paid his 5 per cent. on the amount of the appro­
priation f-A. Mr. Cowles assured me that he was paid his full amount, whether it 
was 5 per cent. or 10 per cent.; and that he was paid by adopting a scale or estimate 
that the expense-account would be so much, and that in consequence of adopting that 
plan he got a great deal more than he should have got otherwise. We found that all 
the expenses for our machinery, &c., came out of our profits, which expenses ought 
to have been charged against Mr. Piatt also, but were not. 

Q. Has Mr. Cowles ever stated to you auy circumstance which enlightened you as 
to the manner in which what otherwise should have been your profits went~ Has he 
ever told you how he has disposed of them by payments to the people to have your 
process adopted for the preservation of goods in the Army ¥-A. No, sir; he has never 
intimated to me that he made any improper use of money, nor do I believe that he 
ever did make any improper use of money. I have that confidence in him. I give 
you, of course, only my opinion. 

Q. In your answer to the charges submitted to the Secretary of War by Mr. Piatt 
you refer to General Garfield and say that he telegraphed to the Secretary of War to 
hold on. Have you stated the exact words of that telegram 7-A. We have stated 
nothing, but merely referred to it. 

Q. How did you come to know that it was in existence '-A. That was furnished to 
us as a part of the charges. As we got the complaint from the \Var Department, it 
was in the shape of a memorandum of conversations, and it also included this telegram 
from General Garfield. 

Q. With whom were the conversations of which you were furnished memoranda 
held f-A. With Mr. Donn Piatt. It was not a conversation; it was charges made.; 
but they were verbal charges, reduced to writing, as the paper professed to state, by 
the Secretary of War or by his clerk. 

Q. You were furnished copies of those charges in the original ?-A. We were not fur­
nished the original undoubtedly; we were furnished a copy; I do not know what has 
become of it; Mr. Cowles may have it; I have not. · 

Q. You say there was furnished you with the charges a copy of a telegram from Gen­
eral Garfield, telling the Secretary of \Var to hold on f-A. Yes. As I recollect the lan­
guage it was, "HoM firm; don't give way." 

Q. Have you ever had any conversation with General Garfield regarding this sub­
ject '-A. Regarding this telegram, do you mean? 

Q. Regarding the subject generally; this moth business.-A. I think Mr. Cowles or 
myself may have incidentally had conversations with him, but of a very slight char­
acter. 

Q. \Vas he at that time chairman of the Committee on Appropriations ?-A. He was 
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chairman; but this matter of ours was referred at that time to ~Ir. Dickey, of the com­
mittee, and it was be that I saw and explainecl the matter to. 

Q. Why was it that General G~rfield should have telegraphed the Secretary of War 
to hold firm 1 \Vhat induced that telegram from him ~-A. I can only tell you the fact; 
you must draw your own inference; I know nothing beyond what I have stated. I sup­
posed, as we declared under oath, that it was by the influence of Mr. Piatt. 

Q. ·what reason bad yon to suppose that ~-A. Because Mr. Cowles told me that 
Piatt had threatened that in addition to getting the work stopped he would get Mr. 
Garfield to assist him in it. 

Q. Had you any conversation with General Garfield about this particular telegram?­
A. I have not talked to hiin or seen him since. 

Q. Have you ever written to him on the subject ?-A. No, sir. \Ve met the question 
officially. 

Q. Then you really have no knowledge of what induced him to send this telegram 
save the fact that Mr. Cowles told you that Mr. Donn Piatt bad threatened to get 
General Garfield to assist him ~-A. No, sir. \Ve have stated that in our sworn reply, 
which I take for granted the Department communicated to Mr. Garfield, but I do not 
know whether they did or not. 

Q. You do not know of General Garfield having any improper intention in sending 
that telegram ~-A. I don't think he had any impmper intention. 

Q. You did not intend then by your affidavit to impnte any wrong intention to him 
at all ~-A. No, sir. On the contrary, we stated that he had probably been led astray 
by the representations of Piatt, who is an intimate friend of his. I take it for 
granted that if Mr. Piatt telegraphed to Mr. Garfield that there was a fraud in this 
matter, Mr. Garfield would telegraph in the way he did. Mr. Garfield is a gentleman 
that I have but very little acquaintance with, but I have a great respect for him, and 
it woultl take more than a statement of that kind to make me believe anything bad 
about him. 

Q. Does Mr. Piatt claim that there is still an unsettled account between you f-A. 
I have not seen him to speak to him lately. After the first board Mr. Piatt called 
once at my room at Wormley's and we had a little conversation, and I don't think I 
saw him afterward until in the autumn of 1873, when he called one day where I was 
living in Paris and staid a little time, not talking about business at all. I have had 
no conversation with him since 1873, nor have I, I believe, ever seen him since. 

Q. Does he make any claim, that you know of, against your firm 1-A. Beyond this 
claim I do not know of any. 

Q. Has he brought any suit against your firm f-A. No, sir; not to my knowledge. 
Q. You have not seen him since you have been in town this week f-A. I have not 

seen him. With the exception of a nephew of my wife's who is here I have not seen 
any other person. I called on General .Meigs and paid him my respects when I was 
able to go out on Monday. 

\V ASHIXGTON1 April 21, 1876. 
Do~x PIATT sworn and examined. 

By the CHAIR~UN : 
Question. Please state fully and particularly your relations to what is known as the 

Cowles' process for the destruction of moths in Army clothing.-Answer. Some time 
in the spring of 1871, I am not positive as to the date, but while I was boarding 
at the Arlington, Mr. Brega came to me and asked me to see the Secretary of War 
and request him to take up the papers in the application of Cowles, whose process 
he said was a very excellent one for the preservation of Army clothing against 
moths, mold, and mildew, and also for making it water-repellant. I had known 
Brega, o:ff and on, for twenty years, and I rather liked him. He belongs to that 
class of gentleman who amuse. He has rather too much intelligence, but then he has 
no convictions, and he bas lived in a rather expensive way upon his wits, (a very small 
capital, by the way.) He was to me a sort of a Count Fosco, and I found him rather 
entertaining. However: I did not appro\e of his schemes; he always had some scheme 
l>y which through the subtle alchemy of intellect money was to be abstracted from 
one place and put in another. I first made his acquaintance in that respect in an at­
tempt to get up a reciprocity treaty. I came to \Vashington as the correspondent of 
the Cincinnati Commercial, and at that time, shortly after the inauguration of General 
Grant, there was a good deal of ,feeling in the West in behalf of a reciprocity treaty 
with Canada, and I interested myself in it very much in accorclance with the wishes 
of my ,journal, and I used to take delegations of Congressmen up to talk to 1\fr. Fish 
about it-who, by the way, never could "see'' it. In that way, I came in contact 
with l\Ir. Pr.~ga, who told me tbatbe was an agent of the Canadian government for the 
~;arne pnrpose ; and he was very actiye and did us a great deal of harm. He was 
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altogether too liberal in his promises of money and not careful or able in the perform­
ance. I am of the opinion that if the Canadian government had responded to all the 
obligations that he incurred for them in that way it would have embarrassed that coun­
try considerably. But it got out that there was au agent of the Canadian govern­
ment here, and the report alarmed my honorable friend Pig Iron-I beg pardon, Mr. 
Kelley-and it was charged that there was British gold being used to corrupt legislation 
in behalf of a reciprocity treaty. I found also that Mr. Brega was in the habit of 
getting the information (which was not very much) that our delegation would derive 
from Mr. Fish and selling it to the New York Herald. Subsequently Mr. Brega under­
took to interest me in the St. Croix Railroad land-grant business, but which, recollect­
ing the reciprocity business, I was not favorably impressed with. So when he came 
to me with this wonderful process for the preservation of .A.rmy clothing from moth, 
mold, mildew, and also for rendering it water-repellant, I dismissed it with the rest of 
the schemes that I had heard of from him, but Mr. Brega, would not take no from me, 
.and he came there every day as regularly as the day itself came and talked about the 
Cowles process and the necessity of getting the Government interested in it. I had no 
place to work but the priva,te parlor that I had in the Arlington, and my wife had a 
mocking-bird hanging in the room, of rather remarkable vocal powers, and whenever 
Mr. Brega opened on this subject the mocking-bird would join in and between the two 
I was nearly distracted, and I found at last that I must either murder Brega, com­
mit suicide, or go to eee the Secretary of War. I went to see the Secretary of War. 
I found that General Meigs would not listen to Brega and that General Belknap 
would not see him. Brega used to wait outside until !would come out from the inter­
view, generally in Lafa,yette Square, and the beaming and eager way in which he would 
amble up to me to know the result of my interview was extremely diverting to me at 
the time. I found, however, on looking into the matter, that a vast amount of clothing 
had been left over from the war, counting up into the millions, and that this process 
of Cowles had been put to some very severe tests, running through some eighteen 
months, by General Meigs, with a satisfactory result, so it struck me that after all 
Brega had stumbled upon a very usefpl thing. He brought Mr. Cowles to Washington, 
and when I saw him he impressed me favorably as being a practical, plain, business 
man, and I told him that I would do what I could to get them a contract from the 
War Department, and he then agreed to pay me 5 per cent. upon the gross amount. 
I went to work and had a good deal of trouble. General Meigs was opposed to it on 
the ground of its being an innovation, and he is opposed to all innovations. And 
General Belknap was opposed to it because he didn't know anything about it, and 
didn't want to know. General Meigs said that the clothes left over from the war 
ought to be sold at auction. General Belknap said that it ought to be given 
away; they didn't either of them think it would be worth while to try any process by 
which textile fabrics could be protected against moth, mold, mildew, and also for 
1·endering it water-repellant. However, as Cowles had been put to a good deal of 
expense and trouble in connection with these tests, my appeal in his behalf on that 
ground obtained a contract. General Meigs recommended that $10,000 be paid and 
the Secretary of War increased it to $20,000. General Meigs consented to that and 
said that the tests had been satisfactory, and that if the reports from the clothes sent 
out to the posts on the frontier where they were generally needed were favorable, the 
contract would probably be a good one for the Government. 'l'hat was the result; 
the reports were favorable, and the process seemed really to be an excellent one for 
the protection of textile fabrics from moth, mold, mildew, and also for rendering it 
water-repellant. We converted the Quartermaster's Department to such an extent 
that when Congress met again, General Meigs himself recommended that the appro­
priation be made for a further contract. There was no trouble whatever about it in 
Congress; there was no difficulty about getting the appropriation through, except 
that on one occasion Sunset Cox attacked it in a wild sort of way without knowing 
anything about it, and upon the recommendation of the Quartermaster-Genera11 backed 
by the Secretary of War, the appropriation was made. We had, however, a good deal 
of trouble from the Army itself-from the War Department. There were other proc­
€sses that were considered very good in opposition to Cowles, but there were all the 
time charges of fraud being made, and every now and then the works at Philadelphia, 
which had cost Cowles a considerable amount of money, would be suspended, and we 
would have to set to work to get them started again. After we got into these larger 
contracts the Messrs. Cowles took in Mr. Brega, and the two agreed to increase my 
compensation from 5 to 15 per cent. I never had a written contract with them; 
I paid but little attention to the details-indeed, I knew nothing about the details. 
Mr. Fant was their agent and banker here at that time, and he used to report the 
very gratifying intelligence to me that I had a balance in bank, (which was a very rare 
thing for me in those days,) and I never paid any attention to it until some time iu 
1874, I believe it was, when Mr. Fant suggested to me that these gentlemen were not 
paying me in accordance with their agreement. I am not certain about this, but, at 
all events, that fact was called to my attention, an(l I sent for Mr. Cowles and asked 
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him about it, and be saitl that I was being paid strictly in accordance with the con­
tract. I remarked then that it was not so profitable as he had represented, as I was 
not getting a great deal of money. I do not think I got over $10,000 a year out 
of the process; it ought to have been twice that. I told biro that 1t could not be 
so profitable .as he bad represented. He said no, that the expenses were very heavy. 
I asked him what expense; I told them I wantetl an account; that I never had had 
one, and that I wanted an ~count rendered of the receipts and payments. He told me 
that be could not render that because there had been an expense of money which he 
a,ntl Brcga concluded to keep between themselves because it would not bear congres­
siona,l investigation. ·when Mr. Cowles told me that I was very much amazed at it1 
for I had supposed that I had the whole thing in my own hands; they bad no stand­
ing with the Goveinment here except what I gave them, and I supposed I knew all 
about the work that was going on; and I told Cowles that from that time I should 
have nothing to do with it; that I should go to the Secretary of War and tell him that 
there was a fraud in it; that money was being spent in this way, and should sepa,rate 
from them. I went to the Secretary of War and gave him that information, and that 
terminated my connection with the process for the better protection of textile fabrics 
against moth, mold, mildew, and also for making them water-repellant; and that is all 
I know about it. 

Q. Do you know of your own knowledge of a,ny money having been used for the 
purpose of having this process adopted by the Governmentf-A. No, sir. 

Q. Have you any reason to suppose from anyfactsin yourpossession tha,tanymoney 
was so used ?-A. I can give you the circumstances. I have already given you one in­
stance that makes me l>elieYe that money was used. Mr. Cowles did not say that 
money had been corruptly used, but he did say that the use made of it was of such a 
character that it was necessary to keep it between Mr. Brega, and himself. When I 
got that information it threw some light upon several mysterious matters connected 
with the business that I bad not understood up to that time. I do not know that I 
understand them now. I giye you merely my own conclusions, which a,re these: We 
were opposed bitterly, as I understood it, (I neYer had any personal intercourse with 
the gentleman,) by General Rufus Ingalls. It was understood that General Ingalls 
was in favor of the process called the Burnette or Burnettizing'process. While our 
tight was going on in Phila,delphia, I have forgotten the date but the papers will show, 
Mr. Cowles came to me, I think from New York, and told me that he wished me to go 
to the Secretary of vVar and ask to have a commission appointed to investigate these 
troubles in Philadelphia where the process was being used, and that be wanted Gen­
eral Ingalls at the head of the commission. I told him I thought tbatwas a, >ery fool­
ish thing to do; that General Ingalls was our enemy, and it was putting our hand into 
the lion's mouth. Cowles said no; that be wanted Ingalls put on his honor as an 
officer and a, gentleman and make to look into these facts, and that he would abide 
the result of the investigation. I said "very well," and went to the Secretary of War 
and made that request. The Secretary expressed some surprise, but of course complied 
with the request and the commission was appointed, consisting of General Ingalls, 
General Marcy, and Colonel Lee, of the Quartermaster's Department. It met in Phil­
adelphia and investigated the matter and made a very strong report in favor of the 
Cowles process, which General Ingalls signed. The summer of the Vienna exposition 
I was in Europe, and on coming home Mr. Cowles told me that General Inga,lls bad taken 
some of the clothing prepared by this process to the Vienna exposition and had put 
them on exhibition, and, if I recollect right, had got a report in their fa,vor. I am 
not certain about that. I said to him that General Ingalls was a very useful friend. 
He then made the remark casually that he was a very expensive one. 

Q. Mr. Cowles made that remark ?-A. Yes; that he was mther an expensive one. 
After the work was stopped through my intervention, Mr. Brega came home from Eu­
rope, a,nd instead of coming to ·washington to the War Department he spent the sum­
mer at Long Branch. When the Secretary of War returned from Long Branch he 
seemed to have been listening to their side of the case and he notified me (I was at 
Oakland at the time) to produce any proof that I had of any fraud in the business. I 
told him I had none; that I had stated simply wha,t had come to my knowledge; that 
I had no proof; and he said that in that case he would go on with the contract. I told 
him to go on with the contract if he wanted to; that all I was striving to do was to 
make a record for myself, beca,use I was afraid there was going to be trouble about this 
thing, and I wanted to be able to show that my skirts, at least, were clear. After that 
General Meigs was sent to Europe and General Ingalls put in control of the Quarter­
master-General's Office, and I understand that he continued paying for this process in 
the teeth of the clause that I myself got put into the appropriation bill prohibiting its 
use. Now, it was as well known to General Ingalls that that clause in the appropri­
ation bill was directed against that process as it was to Mr. Randall, who put it in, 
and to General Garfield, who sanctioned it, or to any other member of the committee ; 
he knew that it was directed against that process. Yet I am told that some $39,000 has 
been })aid ont of the Treasury for that process since that law was passell. 
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In reference to myself I wish to say further that if Mr. Brega and Mr. Cowles or 
anybody else says I stopped that work and got out of it because they did not pay me 
additional compensation that person swears to what is not so; I threw up the income 
that I had from it, and when you come to look at the profits of that concern you will 
see that they would very cheerfully have paid me ten or twelve thousand dollars at 
any time to have withdrawn my opposition; I have never seen these gentlemen since 
to speak to them; I never saw Mr. Brega at all since, and l saw Mr. Cowles but once 
at a distance; I have not seen them since nor had any communication with them ; I 
have made no demand upon them; I have never authorized anybody to make a de­
mand for me; I was only too glad to get out of the dirty business as well as I could. 

Q. Then the reason of your withdrawal was the information given you by Mr. Cowles. 
that they had used means which would not bear the light of an investigation f-A. Yes. 

Q. AR soon as you discovered that fact you determined to have nothing more to do 
with the business f-A. Yes, and I got out of it, and I asked the Secretary of War at 
the time to please take down my words, because I wanted a record then for my own 
benefit; I also notified General Garfield, chairman of the Committee on Appropriations; 
my first determination was to have an investigation of the whole thing, but when I 
got to think about it afterward I concluded it was not my business, and that the Gov­
ernment was able to take care of itself. 

Q. You have said that General Ingalls_., in your earlier connection with Brega and in 
your efforts to have this process adopted by the Department, was hostile to it and in 
favor of what is known as the Burnetizing process ?-A. So I understood. 

Q. Had you ever any communication with General Ingalls in regard to the subject f­
A. No, sir; I do not know him. 

Q. How did you know of his hostility f-A. Simply from the talk in the Department 
and from Mr. Cowles and Mr. Brega. 

Q. They represented to you that he was hostileif -A. Yes. 
Q. And when Cowles suggested the name of General Ingalls as one of the commis­

sion to report upon this process you were surprised at it because you thought it strange 
that they would suggest one who had been theretofore opposed to them ?-A. Well, Mr. 
Cowles was, as most inventors are, enthusiastic in behalf of his process, a.nd I thought 
at the time that he simply was willing to throw it all into the hands of General Ingalls. 
and put him upon his honor as a gentleman and an officer to say in this case whether 
it was a good thing or not. That was my impression at the time, and so I consented to 
it. 

Q. Ancl you requested the Secretary of '\Var to put General Ingalls on the commis­
sion f-A. Yes. . 

Q. And he did put him on in connection with General Marcy and Colonel Lee f-A. 
Yes. · 

Q. Do you know of any witness who could give us any further information in regard 
to this matter ~-A. Mr. Fant, their agent or banker here, I think, could give you a 
great deal of valuable information in reference to it. 

Q. Was be the financial agent here of Cowles & Co.?-A. Yes. He collectecl the 
money from the Government and disbursed it. 

By Mr. Dll"FORD: 

Q. Your recollection is that you have not received above $10,000 from iU-A. Well, 
really I cannot tell. Mr. Fant can tell to a cent bow much money was paid me ; I can­
not. At the time I was talking to Cowles I was under the impression that I was get­
ting about $10,000 a year. 

Q. I want to call your attention to some papers from the War Department. First, 
this telegram : 

LITTLE MOUNTAIN, Omo, .Augttst 7, 1874. 
Ron. W. ·w. BELKNAP, 

Secretary of Trm·: 
I hope ~-ou will stand firmly by your orders suspending fnrther work by Cowles & 

Brega. 
J. A. GARFIELD. 

On the 8th of August there is a reply frolll the Secretary of \Var to General Garfield 
in which he says: "On an intimation from one of the parties supposed to be interested 
in the process that there was fraud therein, I ordered that no more payments should 
be made at present." That was the information that you speak of hav!ng given to 
the Secretary of \Varf-A. Yes; that order was the result of my talk with the Secre­
tary of War. The Secretary told me at the time that he had felt all the way through 
that there was fraud in the matter, and he was very glad to stop it. 

Q. Then there is, following this telegram, a letter from General Garfield, dated Au­
gust 24, 1874, in which, after apologizing for the delay, he says: "The ground on which 
I recommended yon to stand firmly by your order suspending work of Cowles & Brega 
was tllis : I heard that these men alleged that they pai.d money to procure the appropria-
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tion for treating Army clothing by their process. If their statement be true, they 
ought not to be paid a dollar out of the Treasury for any purpose. If it be false, they 
.are slanderers of the Government and ought not to receive any of its favors. I don't 
believe that they paid anything for any such purpose. If they have not said so, I 
would withdraw my telegram; but if they have said so, I am in favor of making them 
prove what they have said. This is all I know on the subject. If you have any fur­
ther intelligence on the subject, I shall be glad to know it." You had corresponded 
with General Garfiel<l and told him what Cowles had stated to you about their pay­
ing money f-A. Yes. I will say also in that connection that General Garfield is mis­
taken. I did not say that they told me that money had been expended to procure 
appropriations. I simply said that they told me that they had expended money in a 
way that they could not put in an account and that would not bear investigation. 

Q. You stated to General Garfield just what Mr. Cowles had told you f-A. I think 
so. I know that no money could haYe possibly been spent in Congress, because the 
thing went through on the recommendation of General Meigs. 

Q. And your idea still is that if there was any money expended by them it was after 
it got through Congress and reached the Department ?-A. Yes; that is my impression; 
to facilitate the contracts there. 

Q. The Secretary replies to that letter of General Garfield as follows: 
"I have the honor,to acknowledge the receipt of your letter of August 2L1, relative to 

the Cowles and Brega preserving process, in which you state that you heard that these 
men alleged that they paid money to procure an appropriation for the treating Army 
clothing by their process. 

" Since that letter was received I have examined into this matter, and Messrs. Cowles 
& Brega have filed an affidavit denying that they have made any suchstatement. I 
therefore revoked my former order and substituted.the following in its steau." 

Then follows the order for the second commission. 
The WITNESS. I forget that. That second commission also had General Ingalls at 

the head of it, and it also reportecl in favor of the process. 
Q. You have stated all the official connection that you had with the matterf-A. 

Yes ; that is all. Those letters and telegrams are new to me, and I would suggest to 
the committee to call Gener::tl Garfield. I would like him to produce my letters. I 
wish to say in that connection, as there has been some talk on the subject among my 
friendly and impartial friends of the press, that my writing to General Garfield on that 
occasion was no unusual thing. We have corresponded for years. 

The CHAIRMAN. My opinion is that your conduct and that of General Garfield was 
entirely proper and creditable so far as I can see. 

By Mr. DANFORD: 
Q. There is one matter in the statement that Mr. Brega put in here to which I wish 

to call your attention, with reference to a conversation with you, I think. He says 
that you had threatened that if they did not pay you the additional sum of money 
demanded, some ten or twelve thousand dollars, you would interfere and would have 
General Garfield interfere to stop the payments, or something of that kind. Did any­
thing of that kind occur ?-A. No, sir; that is a falsehood. I could have had my ten 
or twelve thousand dollars if I had wanted it. 

Q. You did not make any declaration to Cowles in regard to General Garfield ?-A.. 
I never made any such demand upon him, and I never made any declaration to him 
about General Garfield that I recollect. 

By the CHAIRMA~: 
Q. As I understand, you never received a dollar from Cowles & Co. from the time 

when they said they could not appear before an investigating committee and have 
their accounts examined ?-A. No, sir; not a cent. 

By Mr. DANFORD: 
Q. Mr. Brega thought you had received in all about $20,000. Was he probably cor­

rect as to the amount f-A. Well, I would not like to indorse anything that Brega 
says. But Mr. Fant's accounts will show precisely how much I did receive. 

Q. You got all you did receive from that banking-house f-A. Yes. 

By the CHAIRMAN: 
Q. It was placed to your credit without any agency of your own? As appropriations 

were applied to the payment of these parties you received your percentage of the gross 
amount by their placing it to your credit with their banker, Mr. Fant ~-A. Yes. 

Q. You never received anything from them directly and bad no direct money trans-
actions with them f-A. No, sir. . 

Q. As soon as you discovered that they had made improper use of money you aban­
doned them ¥-A. Yes. I will also say that one of the fights that we had in Phila­
delphia toward the last, before I left 'them, turned out a man, whose name I have 
forgotten, who came here to ·washington, (I think he was going South,) who 
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told me that the trick in the concern, or fraud, by which so much money was made, 
• was that instead of using the ingredients called for in the patent they were running 

these goods through rain-water, which was a cheap article in Philadelphia at that 
time. I believe, however, that that is a mistake, because the Quartermaster's Depart­
ment, which I have every confidence in, asserted that this process is really valuable 
and has been of serYice in the Army. 

Mr. DANF'ORD. General Meigs said that be was fully converted to it as a moth ex­
terminator, but I think he is still somewhat doubtful as to its water-repellant proper­
ties. 

The ·WITNESS. He has no confidence in the water-Tepellant qualities of it. I recol­
lect telling the Secretary of \Var about that rain-water story, and he laughed and said 
that was about the way they managed thinjZ;S at that Bureau; that they ought to have 
taken the process and used it themselves. But I believe that story was unfounded. I 
presume the process is really an excellent thing. 

WASIIlXGTox, .dpril 26, 187G. 

RUFUS INGALLS sworn and examined. 
By the CIIAIR:\IAX: 

Question. Yon are Assistant Quartermaster-General of the A.rmy?-A.nswer. I am. 
Q. Yon are acquainted with what is known as Cowles's process for preserving clothing 

from the ravages of moths as it has been used by the \Yar Departruent~-A. I am, to 
some extent. 

Q. You served in 1872 and in 1874 as a member of the commissions by the Secretary of 
·war to report upon that process f-A. I did. 

Q. \Vho composed the commission in 1872 f-A. It was composed of General Marcy 
as president of the board, myself as middle member, and Captain J. G. C. Lee, assist­
ant qnartermastPr, as recorder. 

Q. What was the nature of your report at that time; in fa-vor of the process ?-A. 
The board was in session for a long time and took a great deal of evidence and sub­
mitted a report upon the evidence which was favorable, as all the evidence was favor­
able. 

Q. You sat in Philadelphia ?-A. In Philadelphia, at the clothing-depot. The sub­
stance of the report was that while it was favorable it did not recommencl the adop­
tion, but a further trial after subjecting clothes that had been put through this proc­
ess as well as clothing that had been subjected to test at different places, but mainly 
at the clothing-depot. 

Q. Do yon remember whether you examined at that time as a witness Captain Alli­
good of the Army?-A. \Ve did. 

Q. Do you remember what was the character of his testimony ?-A.. I cannot say 
now. It is before you, however. I suspect that it was less favorable than that of any 
other witness. 

Q. Do you recollect whether Captain Alligood had been removed from the post at 
Philadelphia shortly before your board met there ?-A.. He must have been removed 
about the time that the board met there. He was still there; whether the order had 
been issued or not, I do not know, but his successor came while we were there. 

Q. His evidence, as I understand it, was adverse to the process. I have a letter from 
him upon this subject which is as follows: 

"In the summer of 1872 I was assigned to duty at the clothing-depot at Schuylkill 
arsenal, Philadelphia. A.t that time the firm of George A. Cowles & Co. (afterward 
known as Cowles & Brega) had a contract for applying their process to Army material 
and clothing for preserving them from moths an<l mildew. 

I soon discovered that the process was tcorthless as a moth-preventive, and reported 
the facts and circumstances to the proper authorities. Of course this brought down 
on me the hostility of the parties interested. The Secretary of \Var, instead of sustain­
ing me, as I certainly expected he would, removed me and ordered me to South Caro­
lina, although I bad been only five months on duty at the arsenal. It is usual to keep 
officers there some years. 

My friends, thinking the Secretary had unjustly treated me, made several efforts to 
induce him to return me to Philadelphia. 

There is no doubt the cause of my removal was my opposition to this process. 
After my removal a board of three Army officers convened at the arsenal to examine 

into the merits of the process. Very much to my surprise, this board recommended a 
continuance of the process until something better could be discovered as a moth-pre­
ventive. 

My removal, which took place a few days before the board of Army officers convened, 
had so scared the employes of the arsenal that they were afraid to testify against the 
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process, well knowing that the power that had me removed would make short work of 
discharging them. 

I do not know your object in asking me for these facts. If it has any reference to­
appropriations of money for this so-called "moth-proof process," I can assure you 
that the quarter of a million dollars already spent on this thing has been su much money 
wasted. 

Yery rcspectfnlly, 
C. A. ALLIGOOD, 

Captain, C"nited States A1·my. 

Q. Do yon know anything about the causes of the removal of Captain Alligood ?-A. 
No. General Meigs, I suppose, could haYe testified to it directly. I know that the­
board was of t.he opinion, after looking into matters there, that it was a good thing 
that Captain Alligood had been taken away; that he was an unfit person for that situ­
ation, on account of some details which other members of the board can testify to as 
well as myself. It was a thing done; and Captain Rogers, a relative of General Meigs, 
I believe, was sent there, and is there now. "\Vith regard to what he says as to the 
process, or as to the advisability of the Government doing anything about it, that must 
be overborne by a great amount of testimony by very much better men, such men as 
General Marcy, General Van Vliet, General Saxton, Lee, and Rucker, and as many 
more as yon choose to call, to say nothing about the experts at the arsenal, whom he 
might consider prejudiced. 

Q. 'l'he second board met in 1874, of which board you were president ?-A. Yes, sir. 
Q. That board consisted of yourself, General Van Vliet, an(l General Rufus Saxton?­

A. Yes, sir. 
Q. You met and took testimony, aml your report "\Yas confirmatory of the recom­

mendations of the Marcy board. '!'hat report you filed Novem1Jer 12, 1874, and yon 
adjonrned finally on the 12th November, 11374. Now General Meigs went to Europe 
about this time last year.-A. He went on the 1st of July, but I took charge of the 
office on the 1st of J nne. 

Q. You were appointed Acting Quartermaster-General of the Army ?-A. Yes, sir. 
Q. In the appropriation bill for the fiscftl year ending June 30, 1876, there is this 

clause: "Proriclecl, That no part of this sum shall be paid for the use of any patent 
process for the preservation of clothing from moth and mildew." Did you know any­
thing about the object of the insertion of that clause in the appropriation bill ?-A. I 
did. I knew about the insertion of a clause in the former appropriation bill of the 
same tenor. 

Q. Did yon know fhe object of it~ "\Vas it intended to exclude this Cowles proc­
ess '?-A. Whether that was the case or not I did not know. I knew that it was to ex-· 
elude payment for any royalty or anything of that sort, which I understood bad never 
been paid for this or any other process. "\Vith regard to tl:iat, if you will permit me to 
make a statement, when I went into the office as Acting Quartermaster-General I 
found a lengthy printed argument presented there by Cowles & Co., asking for certain 
balances that were clue them upon specific appropriations years before and diverted to 
other uses. 

Q. Used for transportation, I understand, rather than for the application of the proc­
ess ?-A. Possibly. rrhey asked for these amounts, and made a strong argument, which 
was referred to the "\Var Department, and I think, after the Judge-Advocate-General's 
Department had considered it, that it was referred to the Attorney-General before giv­
ing an opinion upon the subject. The substance of that opinion, so far as I know, was. 
about this: that not only may money be appropriated to cover those balances, but that 
any money appropriated for the preservation of clothing could be made use of for the 
preservation of clothing, for the labor in the application of any substance to the clothing 
for its preservation, so that there was nothing paid for royalty. I understand that to 
be the opinion of the Attorney-General, and upon that, when it was sent to me by the 
Secretary of War authoritatively for my guidance, a requisition was made out in my 
office for a sum to cover these balances, without going as far as the opinion of the At­
torney-General might seem to warrant. It was made out, and forwarded to the War 
Department with a letter of advice, stating that this sum covered the balances which 
were known to him, and about which there had been some correspondence. That was 
thirty-nine thousand and some odd hundred dollars. He approved of that requisition, 
igned it, and it went through the Treasury in the usual course. 

Q. In the letter to Colonel Rucker advising him of the remittance, the following in­
F:trnctions were given by the Acting Quartermaster-General: "'!'his amount when re­
ceived will be used in the preservation of clothing and equipage from moth and mil­
dew by the process of Cowles & Co. 'l'be acconnt will be so made as to show expendi­
ture for the labor of applying the same, as the Attorney-General bas given his opinion 
that nothing can be paid for the use of the process, but that the appropriation may be· 
used for the labor in applying it." "\Vhy did yon give him instructions that they must 
m;e this process, and yet that the a':lcount should be made out so as to show that tile 
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expenditure was merely for the labor f-A. \Yell, it was supposed to be in acconlauce 
with the authority of the vVar Department and with the opinion of the Attorney-Gen­
eral. I did not draw that up myself. It was prepared in the office by Colonel Bing­
ham; the wording of it was his. 

Q. Is it usual in instructions to subordinates to direct them to make out an account 
which shall not really say what was the exact condition of affairs ' -A. That was in­
tended to show the precise condition, and the opinion of the Attorney-General and the 
authority of the Secretary of ·war was sent with it to be his guidance as well as mine. 

Q. :My own reading of these instructions is that they are directed to use the process 
·of Cowles & Co., which was a patented process. The Attorney-General Lad said that 
you could not use the money for that purpose, but you could use it for the labor of 
applying that process.-A. Yes, sir. 

Q. Now the instructions are :first, that they must use this patented process, and then 
.that the account shall be so made out as to show the expenditure for the labor of 
.applying it f-A. Precisely. It was understood perfectly well that the account, the 
whole of it, must be for labor, no matter what the wording of it, because the opinion of 
the Attorney-General was to be the guide of Colonel Rucker as well as myself. This 
mixture or process, or whatever you call it, was the only one in question, and as a 
matter of course it was the only one that was expected to be made use of. 

Q. :Mr. Piatt in his testimony the other day before the committee says, speaking of 
this clause, "I myself got it put into the appropriation bill prohibiting the use of 
Cowles's process. It was well known to General Ingalls that that clause in the appro­
priation bill was directed against that process. It was as well known to him as it was 
to :Mr. Randall, who put it in, or to General Garfield, who sanctioned it, or to any other 
member of the committee; he knew that it was directed against that process." Is that 
correct f-A. No, sir. He does not state correctly because in the appropriations that 
were previously made specifically for this process there was a similar proviso put in 
on purpose to protect the Government against paying for any patent or royalty, as I 
understood. ·what I wish to say is that the argument made by these people was sub­
mitted to the War Department by me, and the authority came from the Attorney­
General and the Secretary of War to me and I transmitted precisely the same to Gene­
ral Rucker at Philadelphia. 

Q. That argu~ent made by :Mr. Brega was submitted by yon to the Secretary of 
War f-A. Yes, Sir. 

Q. And then there was an opinion had from the Law Department of the Government 
stating that while you could not expend any of the money for any patent process, yet 
you might expend it for the labor in applying the same.-A. Yes, sir. 

Q. Of this sum, $39,040.07, which was paid after this prohibition in the appropriation 
bill, how much do you know was for the mere labor of applying it and bow much for 
·the materials f-A. 0, I dJ> not know. 

Q. Is it your judgment that the whole of it was for labor 1-A. It mnst have been. 
Q. Then they charged nothing at all to t.he Government for materials f-A. Well, it 

was for the labor of doing this thing. 
Q. But the order was that it was to be merely for the labor of applying the same T­

A. That is it. 
Q. That was the only terms upon which the Attorney-General woulc1 allow you to 

use that unexpended balance 7-A. Yes, sir. 
Q. Now, is it the fact that Cowles & Co. charged nothing whatever for that material, 

and that the $39,040.07 were all expended merely for the labor of applying it ' -A. It 
must have been if the orders were carried out. · 

Q. Do you know whether they were carried out or not f-A. The accounts never 
came to my office. 

Q. ·who applied this material to the clothing there; did Brega & Co. or the Govern­
ment through its employes at the arsenal f-A. I think the company did; but of that 
I am not positive, because I have never seen the accounts. That could only be told lty 

-calling Colonel Rucker or Captain Rogers, who were the officers who executed that 
order. · 

Q. Do you suppose they would have refused to allow them anything at all except for 
the labor f-A. That I cannot tell. 

Q. Was not the object of all this to evade the provision of the appropriation bill f­
A. No, sir. 

Q. Was it because you felt that the material was so necessary for the preservation 
.of goods that notwithstanding what seemed to have been a plain provision of this bill 
you thought efforts must be made to circumvent iU-A. No. I do not think that 
would be done. It certainly would not be done by me. I was simply a middle party. 
I forwarded thier request and it came back authorized by the Secretary of War. 

Q. The request went first to the Secretary of War and he submitted it to the At­
torney-General. [Reads.] "On the 25th of :May last, Cowles & Co., in an argument 
filed with the Acting Quartermaster-General, stated that there was an unexpended 
balance of $39,250 of the appropriations made for the preservation of Army clothing by 
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this process, and asked that the same be applied to the specific use for which it was 
appropriated." As I understand, that balance arose from the fact that out of former 
appropriations made that amount of money had been diverted from the spf'cific pur­
pose and used for transportation and other purposes connected with his process, and 
not for the process itselH-A.. It could hardly have been for transportation. 

Q. Then you on the 4th of Juue last submitted the argument to the Secretary of 
War with the statement that a portion of the speci£c appropriations made for the proc­
ess was not used for the purposes stated in t.he law, but was used to pay expenses of 
overhauling, &c., but there wert" certain balances available, and recommended that 
those balances be applied to re-imbursement of the specific appropriation. Now was 
this recommendation to the Secretary of Wal· based upon a conviction in your mind 
that this process was absolutely necessary for the preservation of Government prop­
erty in its various store-houses and arsenals ?-A.. '\Yell, yes; you ma.y say so, because 
the evidence goes to show that there was a very great advantage in it. 

Q. Then, as I understand it, the Secretary of War consented that this requisition to 
cover these balances should be made ?-A.. He did. 

Q. "On the~:3d of July the Acting Quartermaster-General submitted a request for re­
mittance of $27,040.07 in favor of Colonel Van Vliet from clothing-appropriation, to 
be appliell for preservation of clothiug, & c., and thus re-imburse this specific appropri­
ation." That was refnse<l, was it notr-A.. Probably that was not remitted. 

Q. "On the 17th of September, 1875, the 'Var Department forwarded to the Acting 
Quartf'rrnaster-General a communication from the Department of Justice, dateu August 
25, 1875, rendering au opinion that the provision of the appropriation for present fiscal 
year does not forbid application of any patent process to the preservation of clothing 
where the use of the same may be obtained without paying or incurring any obligation 
to pay therefor. The Secretary of ·war, on the 16th of September, directed that the 
Quartermaster-General be guided by this opinion." Then, "On the 22d of November, 
1875, a request for the remittance of $:39,040.07, in favor of Colonel D. H. Rucker, in 
charge of Philadelphia depot, was forwarded to the Secretary of War with informa­
tion that this was the amount which was diverted from specific appropriation for 
preservation of clothing, &c. That $:39,000 covers the $27,000 1-A.. So I understand. 

Q. What I want to get at is why it was that so much interest was taken in having 
this balance, which seemed to be lying around loose in the War Department, used for 
the purpose of getting this particular appropriation in. Why was it necessary to get 
au opiuion of the A.ttoruey-General and to endeavor to get around what seems to be 
the plain inhibition contained in the appropriation-bill 't-A.. Well, if there was an in­
hibition it must have applied to former appropriations in former years, but in this case 
you can understand it very well. When they make a long argument and submit it 
officially to the Quartermaster-General, they ask that 1his thing shall be done; it 
starts from the Quartermaster-General and goes through the Secretary of 'Var to the 
Attorney-General and comes back in t.hat way. A.s a matter of course that is the only 
thing that is asked for and that is the thing, apparcntl_v, that iR granted, and conse­
quently you get at that very exact thing in that way. You could not get at any other 
process, as a matter of course. 

Q. ln your judgment, was not the granting of this balance of $39,000 in flat violation 
of the intention of Congress in putting that clause in the appropriation bill ?-A.. No, 
I do not believe it. 

Q. Was it not a patented process ?-A.. They say so. 
Q. Now, is it the fact that none of that money went for a patent process and all of 

it for the labor of applying it f-A.. I understand from General Meigs and all officers 
concerneu that not a ceut has gone in that way. 

Q. When he was on the stand the other day be did nnt know that a dollar of that 
money had been nsed for applying that process.-A.. He knew that $400,000 had been 
used for applying that process. 

Q. But when I asked him here whether since the passage of that appropriation bill any 
of'that sum had been nsed for the pnrpose of applying Cowles & Co.'s process, he said 
"no" distinctly and deliberately, and he only discovered it the next day, and wrote 
me a letter correcting his testimony in that respect, and I think he weut further and 
Raid that he did not think it was possi b1e that it could be done. Yon say you did not know 
that this clause was intended to prohibit the use of the Cowles process when it was 
put in the appropriation bilL-A.. No, sir. The A.tt.orney-General did not seem to con­
sider it so, eitller. I mean in the way of its application, the labor simply being paid 
for. 

Q. Have you never said to General Bingham or others that this prohibition was 
tlirccted .ag:Linst the Cowles process f-A.. I don't remember ever to have said so. I 
know that it was directed against the process in a certain way; it was a prohibition 
against taking it up anu paying for it as a pateut or a royalty upon it, which I under­
stand never has been paid for from the beginning. The 'vay I nn<lerstand it to-day is 
that General Meigs could take $50,000, if he chose, from the appropriation of the Quar-
1t'l'lli:1Rter's Department for clothiug, with the approbation of the ·war Department, 

H. 1\lis. 184.--29 
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and apply this same thing. Now, to say nothing of these balances to the labor in tbc 
preservation of clothing, if the Attorney-General's opinion means anything it certainly 
means that. 

Q. What clause in the appropriation-bill did you refer to a while ago in which there 
was a prohibition ?-A. I think it was in 1872 or 1873, when about $150,000 was 
appropriated by Congress, a similar clause was inserted when there was a specific ap­
propriation made by Congress for that purpose, and I understood that its only effect 
was to prevent the buying or paying royalty for the use of a patent. 

Q. When did you first become convinced that this was a good process ; was it after 
your investigations in 1872 as a member of that board ?-A. Well, personally, I must 
say that have not relied upon my own judgment at all. I go upon the testimony of 
the people who were called before us at the two boards. In 1872 probably I did not 
form much of an opinion at all, but after the lapse of two years on going back there 
again and calling up the same people and a great many who had not been called up 
before, and having reports from officers in different parts of the country showing the 
condition of the storehouses as to moths, &c., in 1872, and then the condition in 1874, 
I suppose all this convinced me, as it did General Van Vliet and General Saxton. 
\Vbether we would be convinced or not, we had to go by the great body of testimony; 
so that in direct answer to your questiop I may say that I did not become fully con­
vinced until after the second board. 

Q. Ha,d you at any time prior to the board of 1872 been known as hostile to tbe 
application of this Cowles process ?-A. Mr. Chairman, you are touching upon the 
insinuations and that sort of thing coutained in Donn Piatt's testimony. You may ask 
me questions, but if yon would let me go on and answer in my own way I will tell you 
precisely the state of the case. 

Q. I will with pleasure. I want yon to make your own statement.-A. Before doing 
that I want to say that whatever there may be in this thing of the remittances or the 
right of the Quartermaster-General to take out of the appropriation any amount that 
he might consider necessary in order to preserve the public clothing from destruction, 
that question I consider beyond me and a question for the vVar Department or the At­
torney-General to settle, and I did nothing in the world except to transmit the orders 
as they came to me. In this thing there have been a great many insinuations made 
recently by Donn Piatt through his paper, (he of course can talk a great deal more than 
I can, for I have no paper,) but I want to say that his statements are unqualifiedly false 
from beginning to encl. He speaks in the first place of a" Burnettizing process." What 
on earth he means I do not kno"-· Long years ago old General Ward B. Burnett prob­
ably mentioned a process which I have forgotten, but it was something or other witl1 
regard to the preservation of clothing. He and Mansfield Loven, an ex-confederate 
officer whom I knew very well, were interested in it. Their object in coming to me 
was to get me to give them some letter of recommendation personally. Their process 
I knew nothing about and I had no earthly interest in it at all. At that time I did 
not know a solita.ry thing with regard to this process of Brega or" Cowles and Brega" 
or" George A. Cowles & Co." I do not think I had ever hearcl of it. Therefore as a 
matter of course what he sa.ys about my being inimjcal to it must be false, because I 
did not know anything about it one way or the other. 'l'he first thing I <lid know I 
was put upon a board of survey in 1872 to examine into this matter and then instead of, 
as he says, being put at the head of the board I was put in the middle of it. General 
Marcy was at the head of it. I was the middle member. 'rbere is where I first became 
acquainted with this process. After that board had sent in its report I had nothing 
to do with Cowles & Co. at all, never hearing of them, knowing nothing about them, in 
no possible way situate~~ so that I could aid them at all until I w~s put np~n the board 
again two years later, w1thout my knowledge and very much agmnst my w1ll. \Vben I 
was at the head of that board whatever my opinions may have been of the process they 
certainly were not expressed, but General Van Vliet and General Saxton came there, 
you may say without any opinion as officers should, prepared to hear evidence. '!'bey 
became convinced and signed a report as a matter of course in favor of it; and in con­
firmation of what I say with regarcl to the process I would like very much, if the com­
mittee cares to go any further, to haYe some of these gentlemen examined. That, 
however, would only touch the value of the process. This brings the matter up to 
1874; but he says that before that I had t.aken som~ clothing .to Vienna to the exposi­
tion or tba t he had heard that I bad; no matter whiCh, the thmg was utterly false. I 
not only did not take any clothing there but I had nothing whatever to do with tho 
subject. I did not reach Vienna until September, when I happened to learn that some 
clothing that the Quartermaster-General had sent there for expoldtion bad received 
the prize. vVhether it was from the excellence of the cloth or from the process having 
been administered to it, I have no means of knowing. I did not inquire, and did not 
oore, but I suppose it could not have been from the administration of the process, be­
cause nothing about that could be told from the look of the clothing. As to his ot~ er· 
insinuations after he had made a clisagnement with Cowles & Co., I can only sny that 
they arc simpJy as cruel ns they arc tmjnst. I haYc understood always that he 1vas a 
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soldier and was gentleman enough to appreciate soldierly virtues in other people, but 
why, without knowing anything about the truth and without any knowledge of the 
facts, he should attack a man who had been in· the public service as long as I have is 
beyond my comprehension. I can only state to you and to your committee that his 
insinuations or charges, whatever you call them, are utterly false in every particular. 

Q. When you were in Vienna did you have any communications with Mr. Cowles at 
all '-A. No, sir. 

Q. Did you write him no letters ?-A. No, sir. 
Q. Or communicate with any one of the firm '-A. I saw Mr. Brega in Paris frequently. 
Q. Did you subsequently correspond with Mr. Cowles with reference to the condi-

tion of the clothing at Vienna Y-A. Not to my knowledge. It is probable that Ire­
ported the fact from the pamphlet that was issued to the Quartermaster-General, be­
cause I was in Europe under orders. 

Q. At Paris subsequently you saw Mr. Brega. Did you have any communication 
with him in reference to the clothing f-A. Nothing in particular; nothing touching 
the clothing at all. 

Q. Nothing with regard to the process at all '-A. No, sir. It may have been a mat­
ter of conversation possibly; nothing further. 

Q. Nothing with reference to the clothing exhibited at Vienna f-A. Not that I rec­
ollect of. I knew of the fact and he knew of it also, and it may have been a matter 
()f conversation; but I don't reco1lect. 

Q. Do you know on whose recommendation you were appointed on the first boanl f­
A. I have not the remotest idea. 

Q. Do you know that you were appointed on the recommendation of Mr. Cowles 
through Piatt Y-A. No, sir. I knew nothing of it until the order came to me. I see 
from Piatt's testimony that he claims the credit of having me appointed. 

Q. He says it was at the request of Mr. Cowles.-A. It was not at my request or my 
knowledge. 

Q. You had nothing at all to do with putting this clothing on exhibition; yon found 
it on exhibition Y-A. I knew that those things were going; but they were sent by the 
Quartermaster-General, not by me. 

Q. You had no agency in having them sent ?-A. Nothing more than as to anything 
dse. 

Q. HaYe yon ever had any correspondence at all with Mr. Cowles with regard to his 
process f-A. I do not know that I have; it is possible. The files of the office will 
show. 

Q. None except official correspondence Y-A. No, sir. 
Q. None other than that which passed through the Department ?-A. No, sir; noth­

ing which should not be regarded as official. 
Q. Then you say that in no way or manner, directly or indirectly, were you inter­

ested in this process 1-A. I say it most positive1y. 
Q. And that your action therein was not instigated by any motives of friendship 

or any other motives for Mr. Cowles ?-A. I say it most poHitively. I say that the 
record show;; that everything that I have clone in it and everything that I appear to 
have done is simply to have forwarded their request to the Secretary of War and the 
authority which came back officially from the \Var Department: and that in every­
thing that I have done or could have done I have not favored them more than any 
officer should have done in my position. I will state that after this disagreement took 
place. when I took charge of the office, in conversation with me the Secretary of War 
said that he had declared this thing a fraud, but that be bad got his information from 
Donn Piatt. When he made that remark, I said that it did a great many officers a 
great deal of injustice, inasmuch as they had absolutely looked into the thing and had 
l'eported favorably upon it, and that I thought it was not very respectful to the judg­
ment of so many officers of rank and intelligence. '!'ben be said that he heard that 
Donn Piatt had boasted around the city that be could have contracts secured or re­
jected by his influence over him, and that he had seut for Donn Piatt and had told him 
that if he had said so it was a fraud and a lie. That was in conversation with me, 
and be turned to his clerk, Dr. Barnard, and he said, "Did I not say so, Barnard f" and 
Dr. Barnard said, "Yes." I mention this as showing a great coincidence in time be­
tween the indignation which Mr. Piatt felt at the possible use of money and this con­
versation with the Secretary of War. I mention that for the sole purpose of showing 
that there did not appear to be any charges against me or anybody else or against the 
process until after there was a failure to pay more money. 

Q. After the Secretary of \Var had narrated to you what he had said to Colonel Piatt, 
did he tell you what the reply of Colonel Piatt was Y-A. He did not say anything fur­
ther to my recollection; if Colonel Piatt made any reply be did not tell me. He ap­
peared to tell me this as a justification of his own course. He tinally revoked the 
order stopping the usc of their matter without my lmowlede or application. . 

Q. Do yon know 'vbcther 1\lr. Cowles ever representeu to any one that yon were blt­
tul~· ho3tilc to their process ?-A. I ncwr heanl of it until I saw it in Dolin Piatt's tcs-
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timony. I never imagined that. the thing could be possible. I never conhl be sai(l to 
have been hostile to it. Up to the time when I was on the first board, I knew nothing 
of it. 

Q. You had ne\cr beard of the process up to that time ?-A. So far as I can remom­
ber, I had not. 

Q. Then ~-ou heard nothing more about it until yon were ordered on the second 
board f-A. Nothing that remains in my memory at all. 

Q. You had had no intercourse in the interval with these gentlemen save the official 
intercourse of which you speak f-A. Nothing. 0, of course I must have met them, I 
presume. I certainly met Mr. Brega at Paris. 

Q. Did you ever meet Mr. Brega in the summer of 1874 ?-A. I think very likely. 
Q. Did you meet him at Long Branch f-A. I diU not meet him at Long Branch, so 

far as I can remember. I met him in New York City during that year, but not at Long 
Branch, so far as I know. 

Q. Before you sat on the board in 1874 did Mr. Brega tell yon of the difficulties tbev 
were in with the War Department and ask your assistance ?-A. I don't remember that 
he did. He may luwe told me of his difficulties, but as to asking assistance I do not 
recollect. I was in no condition to render any assistance. 

Q. You had no agency, direct or iudin'lct, in having yourself placed upon that board 
in 1874 ?-A. I had not the remotest. If I could haYe avoided it I should have done so. 

Q. Had you ever heard from any other source than that of Donn Piatt that Mr. 
Cowles bad spoken of yon as having been connected with them in your process or hav­
ing been an "expenf::live friend" to them or anything of that kind ?-A. No, sir. 

Q. Do you understand what are the constituents of this process ?-A. They told us 
on the second board. W c went to their establishment and they told us; they did not 
put it on paper so far as I can remember, and I have forgotten it. General Meigs knows 
wbat it is. They bave told him, but I understood that they always told it confidentially. 
Tbey certaiuly told it to the board. 

Q. Is it your recollection that the ma.terials were of an expensive character f-A. 
'Vell, not excessively expensive. I don't remember now what they were. I know that 
glne was oue. About the others I do not know anything. The recipe was given to 
General Meigs a long time before either board met. 

Q. Didyouknow an~'thing about the amount of work clone forthe-appropriationsmade; 
did you examine into that when you were on that board f-A. 'Ye went to their estab­
lishment maiuly to inspect the factory and to see the method of application. \Ve went 
to their establishment and saw the process applied to clothing and the way it was dried 
and packed, &c. I should say that the idea of their using rain-water would be entirely 
impossible, if the officers in Philadelphia did their duty, uecause one part of their duty 
was to keep watch of this operation to see that the proper materials were used. In the 
manufacture of clothing the greatest scrutiny is exercised by the officers in charge and 
their agents, the inspectors, &c., so that I should say that such a thing could not pos­
sibly have occurred. 

By Mr. BLACKBURN: 

Q. Were you not informed by Mr. Cowles or some member of that :firm that this proc­
ess would be valueless in otber hands than theirs f ·were you ever given to under­
stand by any member of the fum that this process would not be valuable except in 
the bands of that firm ?-A. No, sir. 

Q. They made no claim of that sort ¥-A. K o, sir. 
Q. As I uuderstand you this second board that you were placed upon was organized 

with a view of the re-application of this process after its discontinuance by reason of 
the opinion of the Secretary of ·war that it was valueless f-A. Well, not altogether. 
They bad got into this complication. They had a disagreement with Mr. Piatt who 
had gone to the Secretary of War and had the thing stopped. Then they made an ap­
peal to him which I do not know anything about, but I observed it in Colonel Piatt's 
shtteruent. That resulted, so far as I can understand, in the appointment of this board 
of \Yhich you speak, in order to determine whether the thing possessed merit enough 
to go on. 

Q. It was a trial; an experiment f-A. No, sir. They had bad a former board which 
recommended certain things which should be tried for a certain length of time. Two 
years had elapsed; this complication came, and in order to ascertain the resnlt of the 
recommendations by the former board, as well as t0 settle this matter that was in dis­
pute, the second board was brought about. 

Q. \Yas Colonel Piatt summoned as a witness before that second board ?-A. Cer­
taiuly not. But I do not kuow why, since you meution it. It never occurre<l to uw 
before. There was no reason why he should not have been, and I do not know whether 
there was any reason why be should have been. 

Q. It seems that the use of this process had been discontinued because of charges 
made by Colonel Piatt to the effect that it was worthless. Then the second board was 
created an<l charged 'vith the duty of im:!'stigating anJ d<'termining npou its merits. 
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Docs it not seem to have been the most natural course imaginable to have summoned 
Colonel Piatt himself, upon whose protest it had been discontinued ?-A. If you look 
at the proceedings of the second board his name does not occur. In the order appoint­
ing the board it is not pretended that the board is appointed in order to determine 
anything that he has said or done; and I do not know that any member of the board 
knew at t.hat moment anything about his connection with it. \Ve got the order as in­
dividual officers to go there and examine certain things. 

Q. Did you not know then that it was upon Colonel Piatt's protest mainly that the 
discontinuance bad been predicated ?-A. I do not say that we did not know, because 
it is possible that \le did; but, if we did, there was no intimation that he wanted to 
come before the board or that he could testify to anything in case be did come. There 
was nothing before us to show that he was necessary or needed before the board at 
all. \Ve went to work by examining experts and people who did absolutely know 
about this thing. If we gave the matter any consideration, it must have been supposed 
that he hau declared it a fraud in piqne, when we knew that he could not have known 
anything ahout it. I do not think he pretends that he did know. 

Q. Then it does appear, as I understand you, that upon the statements or representa­
tions of Colonel Donn Piatt mainly the'use of this process had been discont.inued and 
a new: board bad been created subsequently to pass upon its efficacy or its value, and 
he, upon whose testimony its use had previously been discontinued, was not before the 
boa,rd and was not called before them at all to give any ~:>tatement in rega.rd to itT­
-~. He was not, and I may have given reasons enough why he was not; but the fact is 
I don't pretend to know myself why. You can understand very readily that if he had 
made any protest that it was a fraud he could easily have got before the board him­
self, as I appear here voluntarily. 

Q. But the qnestion is whether the board created for the purpose of passing upon 
the value of this process ought not to have called before it the man upon whose testi­
mony it had been once discontinued.-A. I would not like to say about that, because 
I can see no reason why be should or should not. 

Q. Had yon any financial tra11sactions with the members of this :firm during the 
~cars 1872, 1873, and 1874 ?-A. None. 

Q. 'l'here were uo financial trammctions bet\\'ecn yon aml him of any kinu 1-A. No, 
•ir. 

Q. ·would ;yon baYc any obj~ction to the submission of your bank-account durin~ 
'hose three years 1872, 1873, aml 1M741-A. I should not ha,ve any objection that I 
·now of, certainly not as to anything that would concern them. 
q. I mcau looking only to the tra1t sfer of moneys between themselYcs or some mcm-

1 cr of the firm and yonn;e1f dnring these three ~-cars, 1872, 187:3, and 1874 ~-A. I haye 
ot the slightest objcctioll. 

Dy Mr. D .\:\'FOim : 

(/. What dill ~·on do, 1rhaL steps d.iu you take jn order to bave tho $30,000 spoken of 
·,y the chairman of tho committee applied to this Cowles and Brega process ?-A. I 
\tid nothing more than what appears upon the record. 

Q. Ditl you do anything outside of your official relations to the Government ?-A. 
~To, sir. When I went into the office I found this communication there claiming these 
lmlances aml making a long argument. 

Q. What did you do with the communica,tion ?-A. I indorsed it and sent it to the 
.·ecretary of War, who had the authority to do what he pleasecl with it. 

Q. His indorsement appears on the record ?-A. Yes, sir. 
Q. Did you see either the Secretary of 'Var or the Attorney-General in relatwn to 

this communication ?-A. No. I conversed with the Secretary of ·war upon the sub­
ject a good many times after I came into the office. In conversation he did tell me 
that he had no objection to the application of this money aud that he had no objec­
tion to the application of any other amount of money that might be found absolutely 
necessary to prevent clothing from destruction. 

Q. Why were you talking to the Secretary of ·war ahont it 1-A. \Veil, generally he 
introduced these matters. I did not go up to see him about that, but all official mat­
ters were subjects of con ,-crsation between ns. 

Q. \Vas it introduced by him before you sent up this communication ?-A. It was, I 
think, soon after I entered ou duty. 

Q. Where was that communication sent; to yon or directly to the Secretary of\Var~­
A. It came :first to tllc Quartermaster-General, and I think it came while General 
)fcigs was Quartermaster-General ; that I do uot know, but at all events I got it anu 
forwarded it to the Secretary of 'Var. 

Q. Now, were these conversations you had with the Secretary of \Var prior to tho 
forwanling of this communication of Cowles ancl Brega or snbsequently?-A. Prior, I 
presume; but I do not know that that conversation was upon the subject of this com­
unmication. \Vith the Attorne~·-Gener:tl I never had a word at all. I never spoke 
UllOil the suhjcct of the process to him or any of the Attorney-General's assistants at 
all. . 



454 CONTRACTS WITH COWLES AND llREGA. 

Q. Have you Lad enough knowledge of this process to know of your own knowledge 
whether it is valuable f-A. I have this amount of knowledge, that if there were no 
question about the application of money, and if there was not going to be this inter­
minable question about the responsibility for its application, I should not hesitate for 
a moment to apply it, because the process is really valuable, as the committee can sat­
isfy themselves by calling upon any persons that they please with regard to it. The 
value of it seems to be perfectly apparent. When we fir:st went to Philadelphia in 
1872 and for twenty years before the store-houses had been infested with moths and 
the destruction of all sorts of woolen clothing had been great, certainly amounted to 
millions; that we all knew; and you could gather any amount of moths in any of the 
store-houses. When we went back on the second board, it was with exceeding great 
difficulty that we could have a moth found, and it was with grea.t difficulty that tho 
officer in charge could get an egg of a moth. Now where this change had occurred 
within two years one of two things must have been true: either there must have been 
excessive negligence and filthiness under the former ?'egi1ne or else this process must 
l1a•e accomplished something. We know, however, that the officers in charge of that 1 
depot for thirty years past have been gentlemen of high rank and of great careful­
ness. 

Q. How was it with the other depots or store-houses ?-A. The Jeffersonville depot 
was the same way. We inspected it in the same way in H374. There are smaller 
amounts of clothing there; it is a newer place; but still there were no moths. 

By Mr. BLACKBURN: 
Q. Hau General Meigs prior to his leaving for Europe, to your knowledge refnscu to 

apply this money, the $39,000, as you subsequently applied it ?-A. I do not lmow tha~ 
he had. 

Q. You do not know that he had refused to make that application of it for this proc­
ess f-A. I do not. I suppose that General Meigs must necessarily have done this; 
he must have refused to apply any money while that order was being revoked by th(} 
Secretary of War, whose authority General Meigs was bound to respect. If any appli­
cation were made in the mean time for this money, either for the application of these 
balances or any other money, unquestionably he must have refused. 

\VASIIIXGTOX, .1 pril 2G, 187G. 
II. G. PANT sworn and examined. 

By the CIIAIRMA.."'{: 
Question. Where do you reside ?-Answer. In Washington. 
Q. \Vhat is your lmsiness ¥-A. I am not engaged in auy business now. I have been 

~banker. 
Q. Were yon at any time connected with what is known as this Cowles patent proc-

ess for the destruction of moths Y-A. I was. 
Q. During what time f-A. From February or March, 1872, to July, 1874. 
Q. Did you keep the accounts of the firm f-A. I did. 
Q. You were their financial agent ?-A. I was. I am speaking for my firm, Fant, 

\Vashington & Co. 
Q. Did you draw the several appropriations that were matle for that process ?-A. 

Yes, sir. 
Q. State what amounts of money passeu through your hamls uetween those uatcs?­

A. Yesterday my book-keeper went over the accounts with me, and of the roS1llt of 
that examination I took this memorandum. which can be verified bv the books which 
are here before you. 
Amount collectell by Faut, Washington cf Co., agent of G. A. Cowles ~r Co., bclzreen Fcbruar!l 

or Mm·cll, 1872, to July or August, 1874. 
l''rom the Army, Navy, anu Ordnance Departments. ____ - _______ --- . - .. -. 840:~, 875 00 

Distributed as follows : 
G. A. Cowles & Co., manager, expense account .... ------·----·----·---. 
G. A. Cowles & Co., Army account __ .--------- ____ .- __ .--._---.-- .. -.---
G. A. Cowles & Co., individual account.·----------·_·-----·-----·-----
George W. Brega, individual account. _____ -----··----· .... -----·-----· 
L. H. Bacon, of Hartford, Connecticut .... ____ ---·-----·--·-----·----·. 
Victor Vierow, of Philadelphia . ____ .. _ ... _______ ... ___ -.. ___ - ... _ .. _ .. 
Donn Piatt ____ . ____ . __ .. ______ . ____ . __ . _______ ... __ . _____ "~" ___ . _ . ___ _ 
Commissions to Fant, "'\Yashington & Co., 1 per cent ...... ___ . ___ -- . -----

41, :~74 lb 
G:3, 525 10 
H2.570 ~l 
92.570 99 
57:934 2G 
28,967 1:1 
22,934 ~5 
3,998 00 

Making the total amount rccch·ca from the GoYernmcnt __ . _ . _. __ . 403, 875 0!1 
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Q. Who wa,.; L. H. Bacon ~-A. lie was a. partner. He lives in Ha.rtfonl. 
Q. And Vict-or Vierow f-A. He was a partner also. He lives in Philadelphia. 
(~. What were the items makiug up that expense account, $41,3i4.18 ~-A. 'Vben we 

received the money under the agreement that we bad with Cowles & Co., we were di­
rected to place a certain per cent. of it to that account, which we did. ·what made up 
the items I don't know, beyond the cash that we put to the credit of that account. 

Q. How was it drawn out '-A. By Cowles & Co., by checks, I think; under their in­
!>ltructions >Ye sent them checks on New York for Lhe amount as the dividends were 
made, and when ·we received from the Government the amount of a Youcher we would 
distribute it and Rend checks to those parties, except in the case of Colonel Donn Piatt. 
We wonld place his to his credit on the books. 

Q. Pid you understand from any sonrce what the checks yon sent them were used 
for1-A. No, sir; except as disclosed in the account, that it was for" expense account.'' 

Q. "George A. Cowles & Co., Army account, $63,525.10 ;" do yon know what the pro­
c·ee<ls of that acconnt were applied to1-A. 'l'he~- never disclosed that to me, and I do 
not know. 

Q. Then to these several partners there went to George A. Cowles & Co., $92,570.99: 
George W. Brega, $9.2,570.99; L. H. Bacon, $5i,9:34.26; Victor Vierow, $28,967.13; did 
yon understand that those were the profits accruing to each one of those partners~­
A. I so understood it. 

Q. So that, save the amonnts pnt to the credit of the expense account, and the Army 
account, and that paid to Donn Piatt, and the snm paid on the commission account, 
the balance of this money you understood to be profits of the firm's operations ?-A. 
Yes, sir; including the amount paid to Colonel Donn Piatt. 

Q. So that the profits were pretty nearly $300,000as shown by your books?-A. The 
account ·will show. 

Q. By my calculation, made according to yonr :-~ccount produced hen', the amount 
was $294,977.82.-A. That is the amount that the different partners got. 0£ course I 
do not know how much was profit. 

Q. Had you ::my reason to suppose that any of these sums that S3em to haYe been 
1livided between Cowles and Brega went to anything else than their individual ac­
connt.f-A. No, sir; I had not. 

Q. How did they get that money from you f-A. By checks on New York. That was 
their instruction. They were in Philadelphia, and we would send the checks there to 
them on the day we received the money. 

Q. Do you recollect anything that occurred bet,Yeen you and Colonel Donn Piatt 
when the work was suspended on this contract in187 4 '? If so, please state it.-A. That 
was in the summer of 1814. Colonel Piatt called at my residence, and in conversa­
tion he informed me that his agreement with these gentle:ncn, Cowles & Co., was that 
he was to receive 15 per cent. ; and regarding him as entitled to any information I 
had, I told him I thought there was a mistake about it; that they were paying him 10 
per cent. upon the amount recei \'ed by George A. Cowles and George ,V. Brega indi­
vidually; and he seemed to be somewhat incensed at it, and said he would call upon 
them for au account. Subsequent to that time he informed me that he had seen Cowles 
and that he bad demanded an account of the items of expenditure, &c., and Cowles 
had refused to furnish it, alleging that there were some items in it that he did not wish 
to be exposed or investigated, or something of that kind. Colonel Piatt informed me 
he wonld withdraw from this business and would so inform the Secretary. I remon­
strated with him, and said I thought it was a mistake, and that if be could see these 
gentlemen the matter could be satisfactorily explained. Subsequent to that he in­
formed me that he had seen the Secretary a.ud informed him of what had occurred 
between CowleR ancl himself, and that he would have nothing more to do with the mat­
ter. This I communicated to Messrs. Cowles & Co., and told them I thought they ha(l 
made a mistake, and that they ought to see Colonel Piatt and try to arrange the mat­
ter; that if this process was as represented, the matter I thought could be satisfacto­
rily arranged. They did 11ot seem so disposed, either by letter, or in my interviews 
with them, nor did Colonel Piatt; and the result was that the matter was suspended 
and the business withdrawn from me. 'l'hat wns in July or August, 1874. The orig­
inal agreement was withdrawnatHl the authority cancelecl in the Department. 

Q. Did Colonel Piatt base his withdrawal from it on the ground that they had said 
to him that they had used means wbich would not bear investigation to have this 
process adoptell aucl applied f-A. At the first that question did not come up, because 
he seemed to have bad no information on the subject. He was then asserting his rig-ht. 
In subsequent interviews he based his "·ithdrawal upon the clisclosnres made to him 
by Cowles. 

Q. And he declined to h:we anything more to do with it for tl:at reason and decline<! 
to come to an accommodation with them f-A. Yes, sir, be declined. I may add that 
)lessrs. Cowles & Co. averred that the amount they had agreed to pay him was 
correctly paid. I mention that in justi1ication of those gentlemen. 

Q. That he w:1s to have 10 per cent. upon the profits ?-A. Not upon the profits. Ten 
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I>er cent. upon the am~nnt that Co,vles anu Brrg:a. im1ivif1ua11y received, and the amount 
that I give there in that account for them is less 10 per cent. That is, they got the 
whole amount and then they paid 10 per cent. on that to Colonel Piatt, which made 
five or six per cent. on the whole. 

Q. After this rupture was any more money placed by them to the credit of Donn 
Piatt'W-A. Yes, sir, the colonel was, I think, spending the summer in the mountains, 
anu previous to his going there my firm owed him (he was in Europe at tho time my 
firm suspended) quite a balance, and from time to time I would make payments to him 
of small amounts, as convenient, and Cowles & Co. sent me a voucher, or probably 
two or three, certainly one, after this rupture, I think in July, and I remember having 
placed to his credit with Johnson & Co. a small amount, I think about $209. 

Mr. PIATT. Was it not $130 ?-A. No, I think it was abo:Jt $209. 

By the CHAIRl\t:AN: 

Q. Colonel Piatt did not know, as I understand you to say, nntil lately that any such 
sum did go to his account in your hands, because it was a suspended account '-A. I 
think I may have informed him, but I don't know about that. He was away at the 
time. I think he is a very careless man about his accounts. In all these deposits I 
seldom have advised him. He went to Europe with $5,000 or $6,000 to his credit, and 
when he came back he found it still there, but he has really received out of this busi­
ness in cash not over $15,000. The balance remains to his credit on our books. 

Q. Have Cowles or Brega, or either of them, ever stated anything to you about having 
to spend sums of money to have this process adopted '-A. No, sir, I don't remember 
that they ever did. I was simply their financial aO'ent to receive and disburse this 
money among the partners of the concern, and I don9t recollect tl1at they ever did. 

Q. Did you ever furnish Brega any statement of their account in your bank ?-A. K o, 
sir. But on the day on which we received these different amounts we wouhl remit, so 
they were adviso<l of the amounts as well as we. 

Q. But you never gave Brega any statement from your books so as to sho\Y the state of 
his account with the partnership '-A. No, sir. 

Q. At the time of the rupture Colonel Piatt was recciYiug his pay rcgnlaTly, as tho 
vouchers came to you '-A. He was. 

Q. Anu by his throwing up tho business his pay ceased ?-A. Yes, sir; an<l for that 
reason I remonstrated ami told him I thought he made a great mistake. 

Q. And that after the first inteniow he based his action on the ground that he would 
not be connected with a matter that could not bear investigation ?-A. Yes sir, after his 
interYiew with Cowles. He told me that Cowles communicatc<l that fact to him as a 
reason why he would not fumish an aeconnt, and he based his :tel ion upon that. I com­
municated with those gentlemen and trieu to get them reconciled with the colonel in 
suu.e way, !Jut it wat:~ not duue. 

Q. Why was it that they withurow their account from yon?-_\. I dou't know. 
\Ve had a contract with them to receiYe 1 per cent., and after this rupture with 
Colonel Piatt, they withdrew that account aud lneycr heard whether they made any 
collection or not, afterward, until now. 

Q. Did you ever hear from them \Yhat they s~tid their agreement was with Colonel 
Piatt '-A. Yes; they alleged that their agreement was the amount which was pa.i<l him. 

Q. And he alleged that he was entitled io 15 per cent 7-A. \VIwn I commnnicated 
the fact of what he was getting he seemed to be astonishe1l and saitl t.hat it "'as wrong; 
tllat their agrcemeut was to pay him 15 per cent. 

W ASliiNGTON, D. C., .Jyn·il, 18iG. 
DONN PIATT ag-ain appeared before the committee and made the following- statement: 
In my former testimony I said I had received no money from Cowle3 & Brega subse­

quent to the trouble that I had with them in 1 87·1. I learn, however, from Mr. Fant that 
subsequent to that thf're was a small amount put to my credit, which I was not aware of 
beforP. At the time of the suspension of 1\fr. Fant's firm there was a balance due me which 
Mr. Fant bas been paying to me sinee, and I supposed that this snm was part of it, and did 
not know until afterward of this additional deposit by CowlPs & Brega, which I under­
stand was about $130. As I am on the stand, I will say with reference to General In­
galls that all I know of his good or bad character I learned from my client, Mr. Cowles. 
I do not know General Ingalls personally; all the facts I have I received through that 
source. 

\VASIIINGTOK, D. C., April 2J, 1876. 
H. C. Cn.osBY. chief clerk of the \Var Denmtment appl?arcd and produceL1 the annexed 

copies of papers in relation to which be testified: 



CONTRACTS WITH COWLES AKD BREGA. 457 

The papers produced by me have been compared with the originals and found to be true 
copies. They are copies of the ouly papers that w6 have from General Garfielu relating to 
Cowles & Co.'s process. 

U~Il'ED STATI:::-; OF .. biElUCA: 

\VAR DEPART:\lEN'l', 
Washington City, April 21, 1876. 

Pursuant to section 88l of the ReviseJ Statutes, I hereby certify that the annexed are copies 
of the original papers on file in this Department. 

In witness whereof I have hereunto set my hand and caused the seal of the War Depart­
ment to be affixed on the day and yrar first above written. 

[~EAL.] ALFONSO TAFT, 
Secretary uf Trar. 

I Telegram. 1 

LITTLE Mou~TAIN, Oltio, August i, 1874. 
H on. \V. W. BELKNAP, Sec1·etaTy of War: 

I hope yon will stand firmly by your orders suspending further work by Cowles & Brega . 
. J. A. GARFIELD. 

Hun .• J. A. GARFH:LD, 
Little lliauutain, Ohio : 

(TelegrAm.] 

W.\U. DEPAR'l'l\1ENT, 
Jf'asltington, D. C., August 8, 1874. 

On an intimatiou from one of the parties supposed to be iuteresteJ i:1 the process that 
;.here was fraud therein. I ordered that no more payments should be made at present. Ver­
r al notice of appeal fur reconsideration of that decision has been given to me. If you desire 
'10 to f' taml by that decision, plrtti'e give me such fi tcts as will enable me to do so. 

\V. W. BELKNAP, 
Secretary of War. 

Oflieial. 

LITTLE ~lm.:_· T.u.· , Omo, August 2~, 1Bi4. 

Dt:AR Sm: I owe you an apology fur so long neglec.ting to answer your request of the 
:-~h instant in reference to subject-matter of my telegram of that date. 

The ground on VI hich I reeommended you to stand firmly by your order suspending work of 
Cowles & Bregn. was this: I beard that these men alleged that they paid money to procure 
the appropriation tor treating Army clothing by their process. If their statement be true 
they ought not to be paid a dollar out of the Treasury for any purpose. If it be false, they 
are slanderers of the Government and ought not to receive any ot its favors. I don't bPlieve 
that they paid anything for any such purpose. If they had not said so, I would withdraw 
my telegram; but if they have said so, I am in fav.or of making them prove what they 
l1ave said. This is all I know on the subject. If you have any further intelligence ou the 
ubject, I shall be glad to know it. 

Very trnly, yours, 

Hon. \V. \Y. llELI<NAI', 
Sccrclary of War. 

J. A. G_\.RFIELD. 

\VAR DEPART:'IIE:!\T, SeptemberS, J8i4. 
DE.\R GE~ERAI.: I have the honor to aclmowledge the receipt of your letter of August 

:..!4 relative to the Cowles & Brega preserving· process, in which you state that you heard 
that these men alleged that they p:lid money to procure an appropriation for the preserving 
Army clothing- by their process. 

Since that letter was received I have examined into this matter, and Messrs. Cowles & 
Brega. have filed an affiuavit denying that they have made any such statemE.Pt. 1 therefore 
<V: ked my former order, and substituted the follo\\'ing in its stead: 
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''Respectfully returned to the Quartermaster-General. The order of the 20th of .July Jirect 
ing 'that no more money be paid from old or new appropriations on account of what is 
knowu as the Cowles process for preservation of cloth, &c., until further orders,' is h reby 
Jevoked, and the Quartermaster General is directed to select three officers of his department, 
to comprise (a board for the purpose of inspecting all the materials at the Schuylkill arsenal 
which have been'treated by the process above named; report to be made as to the condition 
of such materials, and whether the benefits claimed for this process have been fulfilled with 
r<>spect thereto. No further payments to be made or work done iu the various preserving 
processes until the results of the report of the board are made known. These papers to bt" 
returned as soon as practicable." 

Yours, truly, 

General J Al\lES A. GARFIELD, M. C, 
Little Mountain, 0. 

W1.L \V. BELKNAP, 
Secretary of lra1'. 

\VASIJINGTON, D. C., llfay 16, 1876. 
1\I. C. MEIGS, Quartermaster-General, again appeared before the committee and was further 

<'xamined, as follows : 

The CHAIRMAN. You have heard the statement made by the Judge-Advocate-General 
with reference to the settlement by him of this Kentucky Central Railroad case. If you 
have any remarks to make in regard to it, the committee would be glad to hear you. 

The WITNESS. I do not know that there is any necessity for me to say anything on the 
subject. All my action on it has been official, and is all on record. I presume you have 
every scrap of paper I ever wrote on the subject, and every act I ever did on the record. 

The CHAIRMAN. I sent for you this morning in relation to another matter. This only 
came up incidentally in the act of Congress. In the general appropriation bill making appro­
priations for the fiscal year commencing July 1, 1875, and ending June 30, 1876, there is 
the following clause," provided no part of this sum (which was, I think, $50,000) shall 
be paid for the use of any patent process for the preservation of cloth from moth and 
mildew.'' At the time of the passage of that act, you were the Quartermaster-General of tha 
Army ?-A. Yes. 

Q. What was your understanding of that proviso; was it that it prohibited the use of any 
patented process whatever, or was that provision, in your judgment, directed against the· 
use of the Cowles process, which had been used previously by the Department ~-A. I 
thought at the time I saw it, that it was directed against the Cowles & Company's process. 
but was made general to include all patented processes. 

Q. But your opinion was that it was directed against the Cowles proce!'is particularly~­
A. I supposed so. \Ve had been spending money on that, and I supposed the design wa~ 
to put a stop to it. 

Q. Do you recollect the date when General Ingalls succeeded you as Acting Quarter· 
master-General ~-A. On the 1st of June, 1875. 

Q. You went to Europe about that time ?-A. I left \Vashington shortly after, and sailed 
on the 1st of July. 

Q. At that time there was an unexpended balance of $39,040.07 from former appropria­
tions, which had been diverted from the appropriation to pay for the transportation and other 
things, and which might have been used to pay for the application of this Cowles process. 
if there had not been this inhibition in the appropriation bill ?-A. No, sir; I do not think 
there was any unexpended balance. I think we had expended the money, but we had used 
it in the preparation and the handling of the goods, which, I thou~ht, was a part of the 
expense of the process. We had to bring some of the goods from Jeffersonville, and we had 
to handle and unpack and repack the goods at Philadelphia; anu that I considered to be a 
part of the expense of the application of the process ; and therefore the money had been 
expended, and this law did not apply to that. It applied specially to the appropriation then 
made. 

Q. Was there any application made while you were in the office prior to the 1st of June, 
1875, to obtain this sum of$39,040.07, for the application of this process1-A. I do not remem­
ber distinctly. About the 1st of June, about the time I left, some papers were filed by 
Cowles & Brega, but whether I had examined them and taken any action upon them, I do 
not rememJ1er. I think not, however. I think they may have hecn received, but not taken 
up. I looked lately, when this question arose, and I found certain papers marked as filed 
on the 1st of June. I probably had a notice fi·orn Cowles & Brega that they were going 
to file them, and, in that way, I had some cognizance of them. 

Q. I find this in your statement: Oa the 25tl:. of May, 1875, Cowles & Co., in an argu­
ment filed with the Acting Quartermaster-General, stated that there was an unexpended 
balance, and asked that the same be applied for the purchase of th<'ir process.-.A.. Probably 
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that is explained by that of theirs being dated on the 25th of May, but filed in the office on 
the 1st of June. You have all the papers in relation to that. The question of date came 
-.p lately, and I directed that the indorsements on the backs of these papers should be 
copied, so as to show the office-marks, the date of receipt, &c. 

Q. We have received no such papers here.-A. Well, I sent them to the War Depart 
ment. My impression is that the argument bears date as having been received in the Quar­
termaster-General's Office on the I st of June. 

Q. That is the day that General Ingalls became Quartermaster-General ~-A. Yes, sir. 
Q. Have you e.ny recollection of its having been received there before ?-A. I have not; 

and yet I have some recollection of having notice that it was coming. 
Q. The record further says that "the Acting Quartermaster-General submitted the argu­

ment above specified in the law-by your opinion &c., and that there were certain balances 
in the Treasury availH.ble." From your statement just made you differed with the Acting 
Quartermaster-General in that opinion. Your opinion was that it bad been expended ?-A. 
I had no knowledge of it at that time. 

Q. Have you examined the opinion of the Attorney-General upon this subject ~-A. I 
have read it. I have no objection to putting it on record that my impression with regard to 
that provision was that the intention was to stop the use of Cowles & Brega's procesE>, 
and that I remain of that opinion still, and of course I am in the habit of acting on my 
41pinions. 

Q. So that if you had been there you would have acted on that opinion ?-A. I would, 
as now advised. I might have been overruled, of course. 

Q. Have you any recollection as to what General Ingalls's opinion was in the first incep­
tion of the use of the process; whether he was favorably inclined to it or against it ?--A. 
I have no recollection of his ever having expressed or indicated an opinion against it. 

Q. Do you remember who suggested General Ingalls's name as one of the commission 
which sat in Philadelphia on the Cowles process in Jt374?-A. 1 think it is most likely that 
I did myself. 

Q. Had any one suggested his name to you f-A. Not that I remember. He was an offi­
cer of rank, and was near. 

Q. Have you any records which would show the exact cost of the application of this ma­
terial to the goods; how that $:-l9,040.07 was really expended ?-A. I have no doubt that 
we have the vouchers for every dollar of it. They would be in the Treasury by this time 
in the ordinary course. 

Q. Under the decision of the Attorney-General the vVar Department could have paid 
uothin~ whatever for the material, as I understand it ~-A. I think you are getting this 
matter a little confounded in regard to the appropriations. They did not get that money. 
You will find that it appeared that the money had been covered into the Trea~ury ; the fis­
cal year had ended, and the money could not be drawn out; and it was then proposed 
that they should have an equal sum out of the new appropriation to which the prohibition 
applied, and that is the money out of wh~ch the $:39,040.07 was actually delivered and 
spent-spent, it is said, in labor, not in royalty. The Attorney-General's opinion is that 
ao money could be spent in royalty, and their argument is that while there was a 
prohibitton against them paying for the process, there was nothing to prevent them taking 
the goods and handling them by this or any other, and being paid for the labor. It is a 
nice distinction, which, as the Attorney-General says, is no doubt good in law, but I think 
it defeated the will of Congress. 

Q. Then, under that construction, the material applied to the goods would have to be 
furnished free of cost by ~orne, one would it not~ Did not they, by this argument, attempt 
to prove that they would have to make a gratuity of whatever the material cost, and that 
all the Government could pay them for would be the labor of applying it ~-A. I do not 
think they went quite so far as to treat that question. I think that under the Attorney­
General's opinion, it might be legal to pay them for the material they used, as well as for the 
labor of handling, but not for the royalty. The very niceness of those questions appears to 
me to show that it was injudicious to take that view. 

Q. In the former payments made to them, was there anything paid specifi ~.:ally as a roy­
alty on their patent '?-A. No, sir. They offered to treat the goods-a coat for so much 
money, a pair of pantaloons for so much money, whatever the price was. 

Q. Do you know whether, in treating articles which were paid for out of that $39,040.0i 
they charged less per coat or per article than they did for treating articles under the former 
appropriations ~-A. I have not examined that question, but some one has told me that the 
pnce remained the same. I don't know whether that is correct or not. 

Q. Could that fact be ascertained ?-A. 0, yes ; I can get you that information. 
Q. Assuming that it was the same price, then if they were paid for their patP-nt under the 

former appropriation, they wme paid for it under this $:-l9,040.07 appropriation 7-A. They 
would say that they were never paid for it; that the patent gave them a monopf)ly of the 
business, and they made their profit out of the monopoly. 

Q. Would the records of the Quartermaster's Department show the Pxact amount of cloth 
that was treated with this $39,020.07 7-A. I presume so. If my office contains no records 
to show that, the records in Philadelphia will show. 
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Q. Do you know what the ingredients used in the proce'ls were ?-A. They tolu me. I 
insisted on knowing before I would take any action, for fear it shoul1l be injurious to health 
or to the garments. I made a memorandum of it at the time, but have forgotten it. I was 
satisfied that they were not things that would be injurious to the men or to the cloth. 

Q. Could you give us the amount of clothing on hand in the Army in 1872, when they 
commenced using this process f-A. That is given in our annual report of that year. 

Q. Did you ever ]mow what the opinion of the late Secretary of War was with reference 
to this process; was he hostile to it '-A. No, sir; I do not know. I asked Mr. Piatt what 
the Secretary meant by the reference to the Quartermaster's Department, (in Mr. Piatt's testi­
mony he says that the Secretary said, "That is the way they do things in that bureau,") 
and he said that the Secretary had always rather thought that I was being deceived in re­
gard to this matter, and did not himself much believe in it. He never made any such ex­
pression of opinion to me, and it arose out of a statement that they were not using the real 
material, but were merely passing the goods through rain·water. The Secretary was mis­
taken in his suggestion that we could apply the process ourselves, for, as I understand, there 
is a law which forbade our buving a patent in any case without permission from Congress; 
so that even if it had been economical and proper, we could not have bought it and applied 
it ourselves. 

Q. Previous to this you had been using what ?-A. We had used petroleum-paper and 
had put camphor with the clothing, as all housewi -es do. We had tried also the Burnett 
process, but whether before or about the same time, I dll not remember As soon as it be­
came known that we used more than one process, there were several people who made offers. 
There was a very large quantity of clothing that was being injured by moths, and they Maw 
a chance of making a good deal of money. 

Q. Do you know who were interested in that Burnettizing process ?-A. General Mans­
field Lovell appeared as an attorney, or interested person, in it, and General \Vard B. Bur­
nett, formerly of the United States Army. I do not remember any other. 

Q. Do you know what General Ingalls's opinion in regard to that wasT-A. I df} not. 
Q. You never had any conversation with him in regard to it ?-A. We may have spoken 

of it, but I do not remember. Th!:\ goods seemed to be injured by it, and we dropped it 
very soon. It is a very difficult matter to determine the real value of any of these processes. 
To attempt !o ascertain whether any process will preserve woolen cloth f1Jr a long time, it is 
like undertaking to determine, by practical experience, whether a crow wi!llive a lmndred 
years. You have got to live yourself until the end t.f the time. 

Q. Are you using any process now for the preservation of cloth ing ?-A. Notlting more 
than the ordinary petroleum-paper with which we Jin.:l our boxes and bales, and the use of 
camphor. 

Q. Have Cowles & Co. made any efforts to have you continue tho use of their process 
since you came home ?-A. No; they have been very much engaged with this investigation. 
I think we have ha.l a statement by some person that they would bring tho question up 
some day. 

Q. Your own judgment, as I understood you to say on your prior examination, was at 
first unfavorable to this process, and you subsequently became satisfied of its efficacy by 
the reports made after trial at tho difi'erent depots ?-A. I cannot say that my opinion at 
first was unfavorable. I had not any opinion at first; but I thought it was necessary to be 
cautious, because I saw it was going to cost a great deal of money. You will find my view 
very clearly expressed in one or two letters to the Secretary in which I tlied to guard against 
moving too hastily. There seemed to be quite a pressure, and, as a protection to the Gov­
ernment and also to myself, I wrote those letters. I am satisfied that the process is one 
which conduces very much to the preservation of cloth from the attacks of moths, and to 
the protection of canvas from mildew. It is much less important to us now than it was 
then. At that time we bad an immense stock of cloth goods which were suffering from the 
attacks of moths, and the ]ol'ses were ('normous, and we saw that if we could preserve that 
for some years it would prevent our selling it at auction in a damaged state, anu getting al­
most nothing for it; but that bas been mostly disposed of now, and as we buy goods and 
use them up within a year they are not so much exposed . 

By Mr. DANFORD : 

Q. In the appropriation bill of 1874-'75 there was a specific appropriation for this purpose 
for the preservation of clothing, was there not ?-A. No, s1r. In the previous year there 
was-in the appropriation bill preceding the one wl1ich contained this proviso that has been 
read here several times. 

Q. Of that specific avpropriation there remained the sum of $39,040.07 at the close of 
that fiscal year that bad been unappropriated ?~A. No, sir. The money had been spent, 
as I understood it, but we had expended it on the handling of the goods in preparing them 
to go to the shop of these gentlemen, and in bringing goods from Jeffersonville to Philadelphia, 
which I looked upon as a part of the expenses of the process. They afterward clai01ed 
that they ought to have had the whole of that money for the labor and materials employed 
in applying the process in their own factory. 

Q. Then there was ~39,000 of that appropriation that had gone in the handling of the 
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clothing, or bad gone to other parties than those applying the proce3s '?-A. Yes, sir, but it 
had been spent. 

Q. Well, it had not b(en paid to them ?-A. No, sir. 
Q. In the last bill the proviso was that no patent process should be paid for?-A. Yes, sir. 
Q. They have, however, received $39,000 from the appropriation of last year, notwith-

standing that proviso Y-A. So I understand. 
Q. Tllat was paid under the administration of General Ingalls. Now, when they made 

their argument on that point to him, that argument was referred to the Attorney-General for 
an opimon ?-A. The question went to the Attorney-General. 

Q. And he gave an opinion that a portion of the appropriation could be used for applying 
the process ?-A. For labor, &c., and not for royalty. 

Q. Who was it that gave that opinion 1-A. Mr. Pierrepont. 
Q. And after that opinion had been given this money was expended in that direction?­

A. It was authorized or directed to be expended, and, I presume, bas been expended. It 
was while I was absent, and personally I have no knowledge on the subject. 

Q. Have you any knowledge under whose control the Arlington estate is-is it under 
your Department ~-A. Not the whole of i't; only the part inclosing the cemetery. 

Q. There is a Iarge portion of it outside ?-A. Yes, sir; we tuok in only about 203 acres 
in the cemetery, and I think there are I ,000 acres in the estate. 

Q. Do you know for what purposes the portions lying outside of the wall are used 1-A. 
They were under the control of tbP. Freedmen's Bureau during and after the war, but since 
the termination of that bureau l don't know who has charge of them. I have never heard 
anything about it. 

Q. You don't know whether the land is rented to anybody or not?-A. I do not. 

QUARTERMASTEH-GENERAL'S OFFICE, 
Washington, D. C., May 16, 1676. 

SIR: In reply to your questions this morning-
1. What amount of clothing and equipage was on hat:d when the use of Cowles & Co.'s 

process commenced, and what was its cost? 
I inclose the annual report of the Quartermaster-General for 1d72, which contains, at pages 

51-57, a table showing the quantity of clotlting and equipage of all kinds on hand on 30th 
June, 1H71, and also on 30th June, JH7~. 

The use of the process began in the calendar year 1~71. 
The original cost of this clothing is given in the annual official price-list for 1865. The 

price at which it was, in 1 87~, issued to the soldiers is given in the official price-list for 1872, 
Copies of both are herewith. 

lt will be observed that the Secretary of War, under advice of military commanders, bad 
very much reduced the valuation of this material, the issue-price being not quite one-half 
the original cost. 

'fhe following table giving in succinct form the quantities on band, and the original cost 
of such articles as were considered fit subjects for the ap)Jiication of the preservative process, 
were prepared in this office. The slip is cut from pamphlet printed by Cowles & Co., 
~thea<ly in hands of the committee. 

QUARTERMASTER-GENERAL'S OFFICE, 
Washington, D. C., December 30,1872. 

Statement of woolen clothing and cotto11 tents ( except slttlter-tents) on hand June 30, 1872, the· 
cost of which ts s!town in Ge11eral Orders No.2, A. G. 0., January 7, H:!65, except of 42,000 
blanktts since purcltasell at $3 each. 

~32,121 uniform-coats, $12.50 ...... ------ ................ ----·· -----· 
395,608 uniform-jackets,$9.25 ........ ------ -----· ------ ..... ---- .. .. 
201,726 uniform-trousers, (foot,) $4.75 . ___ - •. ___ • _ .. --- .. --- .•. -.- ... . 
87,092 uniform-trousers, (mounted,) $5.90 .. _ ---.----- ... _ •....• -----. 

29d,997 flannel sack-coats,lined,$-U:lU ...... ------------ .... ·----- .. .. 
344,492 flannel sack-coats, unlined, $L _ ..... -............... - ...... .. 
:~69,7~4 flannel sbirts,$~.:32 ...... ____ ------ ...... ------ .. -----------
215,809 pairs stockings, 4t-l cents ......... - ....... -.- ............... .. 
116,217 mounted great·coats, $14.50 .............................. ----
256,726 foot great-coats,$12 ...... ------ ...... . ................ ------

73,6-tH wool blankets, $7 .. _ ............ --. -.. - ....... --- ... --.-----. 
42,000 wool blankets, $3.10 ·-- --- ... --- ........... - ............. --. 

172;805 yards dark blue~ blue cloth,$5.98 ....... : .... ---- .... ---- ·-·· 
J ,::!42 yards dark-blue i cloth, $2.0\J .• - ...... - ... -... ---- •. --- .... --

32,GDI yards sky-blue kersey ~i clotb,$2.:~5 -----· ------ .......... ----

$:~. 151' !)12 50 
3,659,374 00 

958, 1~ · 8 50 
513,842 80 

1' 435, 185 60 
J ' 3i7' 96ci 00 

857,759 tiS 
JlJ3,5tl8 32 

] '6di>, 146 50 
3,080,712 00 

f>l5, J::Sti (10 
):! ' I 0 00 

] 1 L33, :173 90 
~ •. ,~5 78 

76,8i3 85 
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666,016 yards sky-blue kersey! cloth, $1.09 .•••••....•..•.......•••.... 
79,312 yards~ flannel, $2 •....•.••...••••..••...••••....•.......... 

J, 107.521 yards! flannel, 90 cents .......•......••••......•..•.....•... 
5,329 hospital-tents, $175 ....•..••••.....••.•..••.........•.•..... 
4,HI5 hospital-tent flies, $60 ..••.............••....•...•..•••...... 
7,505 wall-tents and flies, $75 .•.••.....•...•..... . : .. ..••.•.•..•..• 
6,166 wall-tent flies, $29 ...•.••....••....••.........•••..•••...•.. 

~6,2Hl common tents, $38.50 .............................•......•... 

$725,957 44 
158,624 00 
996,768 90 
932,575 00 
288,900 00 
562,875 00 
178,872 00 

I, 009, 431 50 

Official: 
23, 405, 821 27 

J.D. BINGHAM, 
Quartennaste1· United States Army. 

And the following table is a list of the a1 ticles of clothing injured by moths and sold in 
the years 1869, H:';'O,and 1871, with their cost: 

Statement showing, as far as can be ascertained from the records of the clothing supply brandt, 
tlte quantities of motlteaten woolen garments sold at the depots at Pltiladelplna and Jefferson· 
ville in 1869, 1870, and 1871, and the original cost of the same. 

1869. 
At J effersonvillo : 

1,260 yards blue lace ..............•............................................... 
849 sack-coats, lined, $4.80 . . . . .. . . . . • . . . . . • . . . . . . . . . . . . • . . . . . . . . . • . . . $4, 075 20 

1,494 sack-coats, unlined, ~4............ . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .. . . . . . . . . 5, 976 00 
62 uniform-jackets, cavalry, $9.25...... ...... .... ...... .... ...... .... 573 50 
38 uniform-jackets, artillery, $9.25.... ...... ..••.. •... .... ...... ...... 351 50 

136 great-coats, foot, $12... . .. . . • . . . • . . . .. . . .. . . . .. . • . . . . . . . . . . . . . • . . 1, 632 00 
675 great-coats mounted, $14 50....................................... 8, 337 flO 

49 pairs trousers, foot, $4.75... . .. • . • . . . . .. . . • • . .. . . • • .. . .. . . . . .. . . . . 232 75 
634 pairs trousers, mounted, $5.90............ .. . . .. . • . . . . . . . . . . . . . • • .. 3, 740 60 
254 pairs stockings, 48 cents...... .. . . . . . . . . . . . . . . . . • . • . . . . . . . . . . . . . . . 121 92 

17,750wool blankets, $7 ................................................ 124,250 00 
72sashes,$2.60 ................................................... · 187 20 

'fotal... ... .. . .. . . . . .. . . . . . . . .. . ... . . . . . . .. . . .. . . . . . . . .. . . .. •. . . 149,478 17 

At Philadelphia: 
21,268 blankets, woolen, $7...... . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .. . • . . . . . . .. .. .. 148, 876 00 

· 89 forage-caps, $1 . . . • . . . . . . . . . . . • . . .. .. .. . . • . .. . . . . . . . . . . . . • • . . .. .. 89 00 
50 sack-coats, all kinds, $4.80...... .. . . .. . . . . .. . • • • . • .. . . . . . . . • • . .. .. 240 00 

44,972 uniform-coats, all kinds, $12.50 . . • . . . .. . • . . . . . . .. • • .. . . . • • . . . .. . . . . 562, 150 QO 
409 great-coats, mounted, $14.50 . . . . . . . • . • . . . . . . .. .. . . .. .. . . . . . • • • . . . . 58, 130 50 

11 great-coats foot, $12...... .. . . . . . . . . .. .. . • . . . . . . .. • . . . .. • . . . .. . . . . 132 00 
2,146 pairs trousers, foot,$4.75.... ...... ...•.. .... ..•••. .... ...... ...... 10, 19;3 50 

82 pairs trousers, mounted ............ _ •...•..•..•••...•....•.•.•.......•.•...... 
92 uniform-jackets, $9.25...... .... ...••. ...... ..•... ..•... .... ....... 483 80 

24,376 pairs stockings, 48 cents.......................................... 11,700 48 

Total... . . . • . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . • . • . . . . • . . . . . • . . . . . . . . . 791, 995 28 

1870. 
At Jeffersonville: 

6,449 woolen blankets, $7 .. .. .. . • . . • • . . .. .. .. • • • • . • • • . . . . . . . • . . . .. . • . . 45, 143 00 
499 forage-caps, $1 . . • . . . . . . • • . .. . • .. . . . . • . • . . . . • . . .. .. . .. . .. . . .. . • • . 499 00 
59 uniform-jackets, all kinds, $9.25.... . . .. .. .. . . .. • • • . . .. .. . • • • • • . . . • M5 75 

1, 269 uniform-coats, all kinds, $1 i.50.... . . .. . . • • . . . . . . . . . . . • • . . . .. . . . • • • 15, 862 50 
1,5U6 great-coats, $14.50.......... . . . . . . . . . • • . .. . . .. . • . . .. .. . • . • . • • .. . • 23 142 00 

918 pairs trousers, foot, $4 75...... . . .. .. . • . . .. . • . . . .. . .. • • • • . . .. • • . • 4: 360 50 
324 pairs trousers, mounted, $5.90 ....... _.. • . .. • • • • . . . . • • . . • . .. • • • . • . . . 1, 911 60 

13 shirts, flannel, $2.02 . . • . • . .. .. . . . . • . .. . • . . . . • . . . . • . . . • • • • • . . . . • • • • 30 16 
64 pairs stockiugs, 48 cents.... . . • • . . . . . • . . .. . • . • • . .. . • • . . . . • • • . • • . . • 30 72 

450 chevrons ...............•..............•.•.....•.....••••...•......•••.••.••. 

Total ..................... : .............. _...................... 91,525 2~3 
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At Philadelphia: 
1 ,587 wool-blankets, $7.... . . . . . . • . . . . . . . . . . . • . . . • . • • . . .. . . . . . . . . . . . . . . . $11, 109 00 
1,156 umform-coats, all kinds, $12.50 .......•.... -----· ------· .... ..•••. 14,450 00 

59 great-coats, mounted, $14.50------------.... .... .... ...• .... ...•.. 8i">5 50 
29 great-coats, foot, $12.... . . . . • . . . • . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . • . . . . . . . . 348 00 

441 sack-coats, lined, $4.80.... .... •..• .... .... •... .... ..... ...•.. .... 2,116 f;O 
4 sack-coats, unlined, $4 •.....•. - •....• - .............. -.. . . . . . . . . . . 16 00 

211 forage-caps, $1. ..................... -- ... --- ................ ---. 211 00 
24 cords and tassels, all kinds ....••.....••.... -- .... - ............ -- ......... ---.-

15,011 uniform jackets, all kinds, $9.25 ...•.. ------ ·----· ..... ------------ 138,851 75 
1,049 shirt!i', flannel, $~.32 .••••• ------ --.--- .• ---- ..••..... --- .. -- .. . . . . 2, 433 68 

145 pairs trousers, mounted, $5.90 .... ------ .... ------------------ .... 855 50 
4, 167 pairs trousers, foot, 4.75 .... -- . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 19, 793 25 

Total ...............•... ••••............. ------------------------ 191,040 48 

18il 
At Jeffersonville: 

2.>Horag·e caps, $1 .. -- .......... ~ ...... --- . ----- ~ - ... -.. -....... -... . 2i>4 00 
127 uniform coats, $12.50 ............... - .. - ......... -- .......•. --. . .. 1, 587 50 

61 uniform jackets, $9.25 ........•. -----· .... ------------ -----· -----· 564 25 
300 great-coats, all kinds, $14.50 ........ ·----- ---------- ...... ---- --·- 4, 350 00 
~l24 sack-coats, lined. $4.80 ... --- -- ..... --- .... --- ...•.....•• --. --.--. 4, 435 20 
78 sack-coats, unlined, $4 ...••. ------ ·----- ------------ ·----- ·----·. 312 00 

1,888 pairs trousers, foot, $4.75 ...•.. - .••• - ... --- .. ---- .•... - ....• -- . . . . 8, 968 00 
1,596 pairs trousers, mounted, $590 .•.••. ·----- ·----- ·----· ·----· .... .... 9,416 40 
2,76Z shirts, flannel, $2.32 ... --- --- .... --. ---- -- .. -- .. -- ... ----- --.. ... . 6, 407 84 

1 knit shirt, $2.25 ... - •... --- .. --- ... --- .... - .... ---- ......... ---. . . 2 25 
1 1 sashes, $2.60 ........................ -.... ---- ... --.. . . • . . . . . • . . . 28 60 

~2, 092 pairs stockings, 48 cents ............. -- .. ---- .. ----. . . . . • • • • . . . . . 10, 604 16 
500 chevrons, all kinds ...•....•......•.....•......•.. __ . _ ....•... __ ... _. __ .... __ . 

~. 013 blankets, wool, $7, ....... - .. -..... - ... ---- ... -- ........• ----- . . . . 14, 091 00 
53 cords and tassels, all kinds ................................ _ ..... __ . _____ . _. __ • 

rrotal.----- ---- ---- . ----- ----- .. -----.--- .. --- . --- . ----. -.-- ---- . 

At Philadelphia: 
:~,672 uniform coats, all kinds, $12.50 .... ------ .................... ------
:.?, 193 pairs trousers, foot, $4.75 .....•.••............... · .•... _ .......... . 
1,139 pairs trousers, mounted, $5.9fl ..•....... ·----- ............ ____ ... . 
1,300 uniformjackets. all kinds, $9.25 ...•••.................. -----· .... . 
~,819 flannel shirts, $2.3~-. ---· ........•........ - .••... ---- ... --- ....•. 

206 great-coats, mounted, $14.50 ....•........•.....••..•..•.••....•... 
4,277 great-coats, foot, $12 ..••...................... ·- ...•.......•...... 
~,959 sack-coats, lined, $4.80 .• -.- ......... -- -..... -.- .. -- ........ - •.... 

H4 sack-coats, unlined, $4 .••........... --- ..•.•...... - •............. 
76 artillery caps, $1 ............................................... . 

· :30,000 pairs of stockings, 48 cents ...... ·------ ----· ............ -----· .. 

61,021 20 

45,900 00 
10,416 75 
6,7:l0 10 

12,025 00 
6,540 08 
2,987 00 

51,324 00 
14,203 20 

376 00 
76 00 

14,400 00 

Total ..... ----- . --.- ... - ............ -- .... ----...... . . • • • . . . . . . . . 164, 968 13 

The percentage of moth-eaten stockings cannot be given: 300,000 were solu in all. 

1872. 

The provortion of moth-eaten clothing sold at the depots at Philadelphia and Jefferson­
ville cannot be ascertained from the inspection reports, but it is probably the same as in 
1871. 

Respectfully submitted. 

QtrARTER;\1:\STER-GENERAL's OFFICE, December 30, 1872. 

RECAPITULATION. 

JeffersonvillP. 
1Sti9 ..................................... $149,478 17 
1870 . -- .. - - - - . - - - - -- . - . - - - - . -- . - - - -- .. - - 91' 525 23 
1 '371 . ----- . --.-- .. ---- . ----- . ---- .. ----- 61' 021 20 

J. G. c. LEL:, .\. Q. 1\I., u. s. A., 
Rccordc1· of t!tc Duard. 

302,024 60 

CHAS. EBERT, Clerk. 

Philadelphia. 
$791,995 28 

191,040 48 
164,968 13 

Total. 
$041,473 45 
282,565 71 
225,989 33 

1,148,003 80 1,450,028 4~ 
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2d. What articles Lad been treated by the Cowles & Co. J rocess prior to tl1c 30th of 
June, 1875? 

The following table from executive doeument 17, Forty-third Congress, second session, 
House of RPpresentatives, pages 66 and f.i7, is a statement of the articles treated by Cowles 
& Co.'s process up to 30th June, 1874. 

c. 

Statement r,/wu:ing articles of clot/tin!! and equipn ge and materials submitted to the process of 
Geo. A. Cowles S; Co. during tlte pedods specified below. 

Period during the fiscal 
year ending June 30. Quantities and articles. Price. 

---- ----:-----
1874 ................ __ 145,160! yards! sky blue kersey, at JO •••••..•••• 

22,964i yards * sky-blue kersey, at 20 .. ____ . _ .... 
892,528! yards i dark-blue flannel, at 6 .••.•.. __ .. 
39,129 yards~ dark-blue flannel, at 12 .•.. _ .. _ ... . 
49, 094i yards ~ dark-blue cloth, at 20 ...... _. _ .. . 
8t:!,409 great-coats, at $1 .............. ___ .. ___ ... 

Total .........................•...... _ . __ . 
Cost of transportation, l<tbor, & c .......• _ .....• _. 

$14,516 04 
4,592 85 

53,551 67 
4,()95 4~ 
~), t:!lt:! 8:J 

88,409 00 

175,583 89 
:;?4,416 11 

Total fisl.'al year e~ding June 30, 1874....... 200,000 00 

In addition to the foregoing, the Quartermaster's Department authorized the treatment of 
tl1e following specified articles of clothin/l, equipage, and materials. But it is not known 
whether all the articles on the list thus authorized were prepared during the fiscal years, no 
report thereof having yet been received. The money appropriatej therefor has, however, been 
expended upon these or their equivalents. 

Period during the fiscal 
year ending June :30. 

1871------ ......... - .. 

18i2 ................. . 

187:3 ......... - .... --.-

Quantities and articles. 

2,600 great-coats, foot ......................... I 
2,500 uniform-coats ................. -----· .... I 
2, 500 pairs trousers .................. - ... - . . . . I 
2,550 sack-coats .... ------ ........ ·---·· ...... > 
16,000 yards! sky-blue kersey ............. - ... 1 
21,600 yards cotton webbing ................... I 
25 wall tents .......• - ...• - ......... - . . . . . . . .. I 
25 common tents. __ ._ . . .....•....•.•....... _ .. J 
l 40,000 yards -!sky-blue kersey ............. - .. 1 
2~,000 great-coats, mounted ............... __ ... f · 
10,000 uniform-coats ........................ .. 
J 00,000 yards ~ dark-blue cloth .. _ ............. 1 
100,000 yards-! sl•y-bluekersey .••••. ·----- .... I 
50,000 yards! dark-blue flanneL ......... ··---· ~ 
All the new cotton, llospital. wall, and common 1 

tents, the uew canvas, and sufficient dark-blue 1 

cloth and flannel and sky- blue kersey, to absorb I 
the appropriation ............................ J 

RECAPITUL\TION. 

Fiscal year ending June 30, l 8i I ........ __ .............. _ ... __ ......... . 
Fiscal year ending June 30, 1872 ....................................... . 
Fiscal year ending June 30, 1B7;L ...................................... . 
Fiscal year ending June 30, 1874 ....................................... . 

Grnnd total ....................... . . . ...... . 

Price. 

$10,030 00 

50,000 0() 

150,000 00 

$10,050 00 
50,000 00 

150,000 00 
200,000 00 

410, OGO 00 
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And the following from the annual report of the Quartermaster-General's Office for 1875, 
page 60, relates to the use of the appropriation of $30, 000 made by Congress for this pur­
pose for the fiscal year ending .June 30, 1875. 

C.-Statement of expenditures on account of preservation of clothing, equipage, and materials 
from moth and mildew by the process of George A. Cowles 4" Co., during the fiscal year 
ending June 30, 1875. 

Quantity. 

18,268 
964 

2, 175 
355 

I 
3,244t 

32 
4,245 

4,023.4 

Subjected to process. 

Great-coats • • . . . . . . . . . . . • • . . . • • . . • .•....•••...•••. 
Wall-tents ..•......•........ ________ .............. . 
Wall-tents, flies ................••........••....•.•. 
Common tents ..........................•....••.... 
Common tents (special rate) ...............•......... 
Yards sky-blue kersey, 3-4 .............•............ 
Yards sky-blue kersey, 6-4 ...•........•••••......... 
Yards dark-blue flannel, 3-4 ...••.........•...•...... 
Yards dark-blue cloth, 3-4 ....... __ .....••........•.. 

Total ...••....•........•••...••...••••....•.. 

Pr~ce. 

$1 00 
5 20 
2 J3t 
3 06i 
2 65 

10 
20 

6 
10 

Amount. 

$18,268 00 
u,o12 80 
4,640 00 
1,088 66 

2 65 
324 45 

6 40 
254 70 
402 34 

30,000 00 

Respectfully submitted. 
J. D. BINGHAM, 

Deputy Qttartermaste1'- General, U. S. A. 
QUARTERMASTER-GENERAL'S OFFICE, 

Washington, D. C., September 20, 1875. 

3. What articles were treated with the remittance of $39,040.07 from the appropriation 
for clothing and equipage of the year 1875-'76, and were the prices the same as before the 
passage of this appropriation bill and its proviso 1 The following were so treated ; 

~5, 689! yards 3-4 dark-blue cloth, at 10 cents ................. ~... .. . . . . . . $2, 568 98 

15,531! yards 6-4 dark-blue cloth, at 20 cents............................. 13, 106 27 

84,842i yards 6-4 kersey, at 20 cents...................................... 2, 988 47 

5,343! yards 3-4 kersey, at 10 cents...... . . . . . . .. . . . . . • . . . . • . • . .. .. . . . . . . 834 33 

1
10 wall-tents, at $5.20 .......................... __ .. .•• •• . . .. ••. .... •.. . 2, 652 00 

1,611 common tents, at $3.06i...... . . . . .. . . . . . • . • . . .. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 4, 940 40 

17,099 shelter-tents, at 70 cents ..................... ---.................. 11,969 30 
shelter-tent, at 32 cents ...... ------ .................. ----- ------ .•.... 32 

Total .................•.......••...•..•......•.................. 39,040 07 

The prices paid are the same as in previous years except that, as no shelter-tents had been 
subjected to the process until after June 1, 1875, a price was made for the 17,100 shelter­
tents treated. It was 70 cents per tent, $11,969.30. 

4th. What are the ingredients used by Cowles & Co. in their process f 
'I'he following extract from Executive Document 17, Forty-third Congress, second session, 

House of Representatives, page 64, is a portion of a letter from Cowles & Co., and gives 
the names of the ingredients. The whole letter will be found in the document already in the 
hands of the committee : 

WASHINGTON, May 29, 1871. 
SIR: In compliance with your request that we should present a statement in writing of 

the merits of Cowles's case, and Vilrow's patent for water-proofing and preserving fibrous 
material, we beg to submit the following: 

"Our patent was issued September 20, 1864, and since that time we have been engaged in 
applying the process to woolen and cotton goods. The composition of our process is thus 
stated: 16 ounces albumen or gelatine; 8 ounces olive-oil soap; 28 ounces alum; 20 ounces 
sulphate of copper or chloride of zinc in different proportions, or bichloride of mercury ; 16 
gallons of water. 

"The albumen or gelatine is coagulated by the astringent ; the oil keeps it pliable ; the 
alum acts as a mordant. The ingredients are mixed in one solution There is no precipita­
tion or coagulation while in solution, and the whole can be filtered through paper without 
leaving any sediment or residuum whatever. The articles are thoroughly saturated, and, 
when dried, the composition is insoluble ia water." 

H. Mis. 184--30 

,' 

I . 
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I was asked this morning who designated Colonel Rufus Ingalls as a member of the board 
of officers who investigated the matter in 1874. 

I was not able to answer this question positively, but replied that i t was quite likely that 
I had done so. I have inquired in the office and find no record that I suggested any of the 
names on the board appointed by the Secretary of War, and I have no recollection of hav­
ing done so. Still, it is quite possible that I may have designated the officers available. 
Colonel Ingalls bai been a member of the first board which examined this subject in 1872. 

I also inclose a statement containing a history of the appropriations made by Congress 
for the process. 

I remain, very respectfully, your obedient servant, 

Ron. HIESTER CLYMER, 

M. C. MEIGS, 
QuaTtermaster-General, Brevet Major-General, U.S. A. 

Chairman of Committee on Expenditures of tlte War Department. 

4 inclosures. 637. Q. M.G. 0., 1876. 

Statement showing amounts of money appropriated by COilj(?"ess, and set aside from regular ap­
propriations, jo1· the p1·eservation of clothing and equipa!fe by the process of Cowles~ Co. 

June 15, 1871. The Secretary of War directed expenditure of$~0,000 from ap­
propriation for clothing for fiscal year ending June 30, 1871, instead of 
$10,000, as recommended by the Quartermaster-General._ .•.. __ ..... _.... $20, 000 00 

February 19, 1872. The Ron. Mr. Dickey informed the War Department that 
$50,000 had been inserted in the deficiency appropriation bill, and asked if 
anything should be placeJ in the regular bill ; and, if so, how mnch? The 
language of the law is as follows : ''For the preservation of Army clothing 
and equipage, fifty thousand dollars : Provided, That there shall be no claim 
upon the United States for the use of any patent, for the manner of, or rna· 
terial for doing the same." ............ ---· ____ .............. ........... 50,000 00 

l<'ebruary 21, 1872. The Quartermaster-General, in compliance with instrndions 
of the Recretary of War, recommended that $1 GO, 000 be appropriated for the 
preservation of clothing during the next fiscal year 1872-'73. The amount 
was not specifically appropriated, but was added to the regular appropria­
tion. The following is the language of the law : "For purchase alld man­
ufacture of clothing, camp and garrison equipage, and fM preserving and re­
packing stock of clothing, camp and garrison equipage, aHd material on hand 
at the Schuylkill arsenal and other depots, $770,000." .. _. _. _ .... _....... 150,000 00 

February 10, 187:3. The Quartermaster-General attended a meetin!!' of the Com­
mittee on Appropriations of the House of Representatives, in relation to the 
process, being called by the committee, but made no reeommeuclation in his 
annual estimate for an appropriation of money for the process for the fiscal 
year ending June :30, 187 4. Congress in making the appropriation for said 
fiscal year, specially provided for the preservation of clothmg and equipage 
by the process. The following is the language of the law : '' For preserva· 
tion of clothing and equipage from moth and mildew, two hundred thousand 
dollars, which shall be availah le for immediate use." _ ..... ________ ..... _ 200, 000 00 

In 1874. At the time the Quartermaster-General made his annual estimates, be 
inserted therein the item of $lUU,OUO "for preservation of clothing and equip· 
age from moth and mildew by the process of Cowles & Co., heretofore 
adopted and now in use." Congress, however, appropriated only $30,000. 
The following is the language of the law: "For preservation of clothing 
and equipage from moth and mildew, $30,000." ··-· ---· ...... ·-- - ...... 30,000 00 

In 1875 the Quartermaster-General inserted in his annual estimates the item 
of$100,000 for the proeess, but it was stricken out by the Secretary of War. 

Total amount appropriated and expended for the process...... . • . • • . "450, 000 00 
Respt•ctfully submitted. 

J. D. BINGHAM, 
Deputy Quarterma:.ter-General, U. S. A. 

QUARTERMA~TER-GENERAL's OFFWE, May 16, 1tl76. 

*The foregoing is exclusive of the $39,040.07 expended from appropriation for the fiscal year ending 
June 30, 1876. 



No. 5. 

STATEMENT 

OF 

HON. B. H. BRISTOW. 





No.5. 

STATEMENT OF HON. B. H. BRISTOW. 

WASHINGTON, D. C., March 20, 1876. 
Ron. B. H. BRISTOW, Secretary of the Treasury, appeared voluntarily before the com­

mittee and was sworn. 

The CHAIRMAN. I understand, Mr. Secretary, that you desire to make a statement with 
reference to a letter published in the New York Herald on Saturday last, purporting to come 
from Louisville, Kentucky. · 

Mr. BRISTOW. Yes, sir ; I want to say at the outset that, though I am not prepared to 
offer proof of the fact, I have strong reason to believe that that letter did not come from 
Louisville at all, but was made up here in Washington. At all events, I have been advised 
for some weeks past that such a statement was being prepared, and would be published 
wherever they could get a newspaper to publish it. Of course I ought to say that I do not 
esteem it any part of my duty, nor do I think that the gentlemen interested would thank 
me to undertake the defense of that r.laim, with which I bad no other than a professional 
connection. I have, on that subject, only to say that I have never had the slightest reason 
to suspect the perfect fairness of the claim, nor the integrity of the parties in whose name it 
was prosecuted. They are citizens of my State, living in a part of it remote from my own 
residence. I believe they were all citizens of Clark County, Kentucky. With one of them, 
who died before the case was tried, I had quite pleasant and somewhat intimate personal 
relations, having served with him in the senate of my State, Mr. Harrison Thompson. His 
son-in-law, Mr. Groome, was the active claimant here. Some time in the late spring or 
ear·y summer of 1873, I was here in Washington on professional business, Laving no con­
nection ·with the Government service, having resigned the office of Solicitor-General in the 
autumn of 1872. Mr. Groome came to me to employ me to argue a case in the Court of 
Claims, which, he said, had been referred there by the War Department. He gave me a 
btatement of the case, and said to me, among other thing!!, that his firm, composed of stock­
raisers and farmers, had b orrowed the money to purchase these mules in the em!'Jrgency, and 
that, on account of the sudden and great depreciation in value of the stock by the collapse 
of the rebellirm and the failure of the Government to receive them, they had sustained very 
heavy loss. My recollection is that he stated their loss at nearly $200,000, and said that 
they had been carrying in bank a large amount of paper arising from the borrowing of the 
money to purchase the mules ; that it was a matter of great importance to all of them, and 
that unless they succeeded in procuring judgment, they would be able to pay me no fee at 
all, or a very small one; that they could perhaps pay my expenses with a very small fee. 
I said to him that it was not my habit to accept contingent fees ; that, although that was 
regarded as legitimate practice in the West, much more generally than in the East, I believe, 
yet it was not my habit to accept contingent fees, but that in this case, in view of what 
seemed to be the dilemma in which the firm found themselves, and their desire to have my 
professional services, I would argue the case for them in the Court of Claims and in the 
Supreme Court, if H should go there, or wherever it should go, upon his agreeing to pay me 
the expenses'Which would be incurred in coming here, with such compensation as he could 
pay if he lost the case, or in the event of success, to pay me ten per cent. on the amount of 

• the judgment. That be agreed to. I then saw, I do not remember at what time, Mr. T. J.D. 
Fuller, who was a resident attorney in Washington, and who, I am sorry on more accounts 
than one to say, died a faw weeks ago. He bad been formerly, I understand, a member of 
Congress from Maine, and subsequently one of the Auditors or Comptrollers of the Treasury, 
perhaps under Mr. Buchanan's administration. I do not know about that. I had known 
him here a little. I took his brief of the case, (he having conducted entirely the making up 
of the proofs, so far as I know, and I, never having heen employed in the matter, except as 
counsel,) and upon that brief I prepared my legal argument. The case is reported in the 9th 
volume oft\ e CourL of Claims Report!', and if the committee see fit to turn to it they will find 
that the only questions raised were questions of law. The Assistant Attorney-General, Mr. 
Goforth, who represented the Government, made no question whatever on the facts. The 
proof of them seemed to be entirely conclusive, the fact that these parties bad the mules at 
proper points ready to be shipped ; the fact that part of the mules were on the train at the time 
notice came from the Government that they would not received; the fact of the sudden de­
preciation in valuP. of the mules; the fact of the price at which these parties had been able 
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to sell them, all seemed to be uncontroverted. Even Judge Drake, who delivered a dissent­
ing opinion in the case, raised no question as to the good faith of the claim, or the facts of 
the case; his dissent being solely on questions of law. There were involved in the case two 
interesting questions of law. I suppose it is not necessary for me to state what they were. 
The majority of the court gave the claimants a judgment for $10o, 750. I believed at the 
time, and yet believe, that the judgment was right. Perhaps I ought to state here that, on 
examining the records, I find that I argued the case on the 29th of October, 1873. The judg­
ment was rendered on the 5th January, 1874; that court having taken the intervening time 
to consider it, so there seems to have been no great haste there. The case having been re­
ferred to the Court of Claims by the War Department, it appears that payment was made 
out of a fund in the control of that Department. I should have said that I had no more to do 
with the case after the argument in the Court of Claims. I remember very well to have intro­
duced my client, Mr. Groome, to the Assistant Attorney-General in the court-room on the 
day of the argument, and I have an impression (about which, however, I cannot be positive) 
that I also at some time introduced him to the Attorney-General as a gentleman of character 
and standing in the State. I had nothing more to do with the case until, I think, some time 
in February ; my memory is not distinct about the date. I was in W A.shington again then, 
and Mr. Groome called upon me and told me that he had collected his judgment and was pre­
pared to pay my fee, and he did pay me $10,870, or ten per cent. on the amount of the judg­
ment. Since this publication has appeared, I have sent down to the Third Auditor's Office 
and to the Treasurer's Office, and procured the official papers on which the payment was 
made. You will bear in mind, Mr. Chairman and gentlemen, that I have already stated 
that the judgment was rendered on the 5th of January, 1874. On the 14th .February, 1874, 
Mr. T. J.D. Fuller, the attorney of record in the case, writes this letter to the Secretary of 
War: 

"W ASHING'fON, February 4, 1874. 
"To the honorable SECRETARY OF WAR: 

"SIR: I herewith present the transcript of the judgment of the Court of Claims in tha case 
of John Thompson et als. against the United States, for the sum of $108,750. The Attorney­
General, after due consideration, deems it not necessary further to delay and litigate the 
claim. It will be recollected that you transmitted this matter to the Court of Claims for judi­
cial investigation and determination. The judgment is payable not out of moneys appro· 
priated to pay the judgmeuts of the Court of Claims, but out of appropriations for the support 
of the quartermasters' division. I have respectfully to request that you will transmit the 
transcript by letter to the Second Comptroller of the Treasury, with the further request that 
he take the necessary steps to have the matter speedily adjusted by stating an amount for the 
payment of the judgment. 

" Very respectfully, 
"T. J.D. FULLER." 

Ou that letter is this indorsement: " Respectfully referred to the accounting-offic of 
the Treasury, and attention invited to the inclosed copy of letter of the Attorney-General. 
Payment of the judgment is approved. 

"vVAR DEPARTMENT, February 4, J8i4." 

Also, this indorsement: 

"W. W. BELKNAP, 
"Secretary of War. 

"Respectfully referred to the Third Auditor of the Treasury to state an amount in con­
formity with the judgment of the court. The claimants, or one of them, is now iu tuwn 
awaiting the action of the accounting-officers, and the1Auditor is requested to act upon it at 
nii earliest convenience. 

''FEBRUARY 4, 1874." 

"J. M. BRODHEAD, 
''Comptroller. 

With that was transmitted a transcript of the judgment, attested by the clerk of the 
Court of Claims. I presume that I have in my hand a copy of the letter referreJ to in the 
indor~ement of the Secretary of War. It is as follows: 

".DEPAR'rMEN'r OF JUSTICE, 
" Washington, February 4, 1874. 

"SIR: I have received your letter of this date relative to the case of John A. Thomp­
son et als. against the United States,judgment in the Court of Claims, and have to inform 
you that no appeal will be taken in the case of the United:States. 

'' Very respectfully, 

"Hon. W. W. BELKNAP, 
"Secretary of War." 

" GEO. H. WILLIAMS, 
''Attorney- Gtncral. 
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The letter from the Attorney-General to the Secretary of War refers to a letter received 
from the Secretary of War, which, of course, is not here. 

Then the case having been made "special'' by Comptroller Brodhead's indorsement, 
seems to have gone into the form of a warrant, which also was made "special" by Mr. 
Sawyer, Assistant Secretary of the Treasury. This warrant was issued on the 6th day of 
February, two days after that indorsement. It was made special by Mr. Sawyer, and drawn 
by the other Assistant Secretary, Mr. Hartley. To that was attached a draft (No. 39263) 
upon which the judgment was paid. 

" War-warrant 531. 

''TREASURY OF THE UNITED STATES, 
" Washington, Februar]J, 6, 1874. 

"Pay to the order of Harrisen P. Thompson, William B. Moore, John A. Thompson, 
Ben. B. Groome, under the firm-name of John A. Thompson & Co., one hundred and eight 
thousand seven hundred and fifty ($108, 750) doll11rs. 

"Rel!istered February 6, 1874. 

"Paid by assistant treasurer, New York. 

On that warrant are these indorsements : 

''JOHN ALLISON, 
'' Register of the Treasury. 

"L. G. TUTTLE.'' 

"This draft may be paid on the indorsement of the firm-name or either member of it. 

"FEBRUARY 6, 1874." 

"Pay to Riggs & Co., or order. 

" Pay Bank -Ammica or order. 

"R. W. TAYLER. 
'(Comptroller. 

a JOHN A. THOMPSON, 
"Per BEN. B. GROOME." 

"RIGGS & CO., 
"Per---." 

I bad no knowledge of the manner in which the claim was paid. I knew nothing about 
it. I never spoke with any officer of the War Department or of the Treasury Department 
about the claim. My whole connection with it was in the argument in the Court of Claims. 
I say this not at all by way of reflecting upon the claim, for I have no reason to believe, 
anJ never had, otherwise than that it was a perfectly just and honest one. I have never 
heard its fairness questioned until this publication, or until within a few weeks past, when 
I have heard rumors that something of this sort was to be sprung against the Secretary of 
the Treasury. I speak of it only by way of illustrating my own connection with the case, 
to show that I bad no connection with it other than a professional one, for which I received 
the compensation I have stated. It is rather a delicate thing for a gentleman to state before 
the public what be gets from a client as a fee, but I suppose that under the circumstances it 
would be hardly a full response to the charge if I did not state it. 

The CHAIRMAN. Your fee was paid you ~ 
Mr. BRISTOW. 0, yes; my fee was paid by a check on Riggs & Co., with whom the 

money was deposited, as the draft shows; just when it was paid I do not know, but I think 
it was in February of that year. I know I was here during that month on other business, 
and it may have been only a day or two after this collection. I know that the first knowl­
edge I bad of the collection was when Mr. Groome, my clieut, came to my room at the 
hotel, and told me that he had collected his judgment and was ready to pay my fee. What 
Mr. Fuller got in the case I do not know. It was not my business to inquire, and I never 
did. I ought to say further, explicitly, that the statement in this publication as to my re­
ceiving half the claim, or any other part of it, except as I have stated, is absolutely and 
unqualifiedly false; nor have I any knowledge at all of where the money went to other 
than as this warrant and the draft show. 

The CHAIRMAN. You have stated, I believe, that you bad no communication with the 
Attomey-General or his assistant, or with the Secretary of War, or any one in either of 
those Departments, with reference to the refusal to take an appeal ? 

Mr. BRISTOW. I have an impression on my mind that at some time in the progress of the 
case, before or after the judgment-! think, perhaps, it was after the argument and before 
the judgment-I introduced my client to the Attorney-General, but whether anything was 
said about an appeal at that tiDJe or not I have no recollection, but I do not think anything 
was said on the subject. 

The CBAlR:\lAN. You have no recollection that you bad any conversation on that subJect? 
Mr. BIUSTOW. None at all. I only remember that my agreement with Mr. Groome was, 

that I should argue the cac:e in the Supreme Court, or wherever it went, in whatever court 
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it went to-nowhere else. I am very sure that I never spoke to the Secretary of War at all 
on the subject. These papers show that the Attorney-General conferred with the Secretary 
of War about the question of an appeal, and acted in pursuance of his recommendation, but 
I am very sure that I 'never spoke with him on the subject, nor with any official of the 
Treasury Department; nor did I ever know till last Saturday afternoon, until I looked into 
these papers, how the claim was paid, or who collected it. 

Mr. BASS. Do you recollect what the date of the order was upon which those mules 
were pnrchased ? 

Mr. BRISTOW. I cannot state that. 
Mr. BASS. Is it stated correctly in the Herald ? 
Mr. BRISTOW. I do not know whether it is correctly stated there or not. I have not 

looked at the record at all. I remember generally that it was claimed to have been given 
after the battle of Nashville, at the time when General Thomas's army was preparing to 
move in concert with General Grant's and General Sherman's armies. 

Mr. BASS. It was a short time before the war closed~ 
Mr. BRISTOW. Yes; it was a short time before the final collapse of the rebellion. 
Mr. BASS. I understand, then, that the limit of time within which the mules were to be 

delivered to the United States had expired when the rebellion was overthrown~ 'rhere 
was, then, no longer any necessity for any more mules to be delivered to the United States? 

Mr. BRISTOW. [Referring to the Herald article.] I do not know that this a correct 
transcript of the records at all. I have not compared it, but it seems by this that the mules 
were to be delivered on or before the 20th of April. 

Mr. RoBBINS. The 3rd. I know something about that. 
Mr. BRISTOW. My recollection is that the contract was very promptly executed, notwith­

standing the great scarcity of mules at the time. 
Mr. BASS. All the preliminary testimony, with regard to the value of the mules before the 

war ceased, and as to their depreciation in value after the end of the war, when the country 
was flooded with mules, had been taken before you came into the case. 

Mr. BRISTOW. Yes; but there seemed to have been no question made about that at all. 
Mr. BASS. According to the practice in the Court of Claims, as I understand it, in taking 

that preliminary testimony which was presented to the court, and on which your arguments 
were based, both sides were represented, the United States by its proper counsel, and claim­
ants by theirs. 

Mr. BRTS'row. Yes. 
Mr. BASS. So that there was a full opportunity of taking all the testimony that existed 

on the subject. 
Mr. BRISTOW. Yes; that. is the way that the testimony was taken. I cannot say that I 

ever read the whole of the testimony; I argued the case on the urief made by Mr. Fuller. 
It seemed to be a very full brief. I learned that the Attorney-General made no question on 
the facts, and I followed Mr. Fuller's brief of the facts so far as I argued on the facts, but 
my argument was mainly on questions of law. 

Mr. BASS. One of those questions of law, I understand, was as to the validity of that 
order, and the action that had been taken under it, as to whether that constituted a contract 
by which the United States was bound. 

Mr. BRIS'row. Yes; this publication fails to state the fact that these parties, my clients, 
accepted this order verbally, and by verbal arrang·ement with the quartermaster completed 
the contract. It was not claimed that this order itself was a complete contract. One ot the 
questions raised in the case was whether a contract might be partly in writing and partly 
oral; that question, of course, did not last very long; it was soon disposed of on authority. 
Another question raised in the case was whether Taylor, the agent, having failed to disclose 
the name of his principal at the timP, that vitiated the contract ; upon that question also 
authorities are very abundant. It has bePn held both in this country and in England that 
an agent need not disclose the name of his principal to make the contract valid. 

Mr. BASS. At the time of your connection with this cause you were holding no office 
whatever under the Government? 

Mr. BRISTOW. No office whatever; I was fortunately out of Government office at the 
time of my employment, and f)r some months before. The case was conclnded, and my fee 
paid in February, 1874, I think, and I went into the Treasury in June, 1874. 

Mr. BAss. Please state when you resigned your office of Solicitor-General. 
Mr. BRISTOW. It was in the autumn of 1872, after the presidential election; although it 

was known to the President before that I proposed to go out. 
Mr. BASS. And this argument was not made until the autumn of the following year? 
Mr. BRISTOW. On the 29th of October, 18n, I argued the case. 
Mr. BASS. After you argued the case did you remain in Washington? 
Mr. BRISTOW. No, sir; I went away. I was not here when the case wa.s decided. 
Mr. HASS. Did you have any further connection with the case after the argument, ex­

cept to receive your fee? 
Mr. BtUS'row· None whatever, except that it is possible-and I have an impression that 

between the time of the argument and the time I received the fee I introdtlced my client to 
~be Attorney-General, and it was probably at the very time of the argument. l know I in-
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troduced him to Mr. Goforth, at the time of the argument, in the court-room, and Mr. Groome 
desired me to present him to the Attorney-General, and I think I did so before I went home. 
I not only introduced him, but I indorsed him as a gentleman of character and standing. 

Mr. BAss. You were appointed Secretary of the Treasury at what time 7 
Mr. BRISTOW. It was either on the 3d or the Gth of January, 1874. 
Mr. BASS. That was some time after this claim had been disposed of? 
Mr. BRISTOW. Yes, sir. 
Mr. BASS. Did you, or do you, regard the fee received as at all an unusual one 7 
Mr. BRISTOW. That is the only case I have ever argued in the Court of Claims. I have 

been told by gentlemen who have been in the habit of arguing cases there that the fee was 
not up to the maximum ; but it was an unusual fee for me, in this, that I was not accustomed 
to take contingent fees in any case, although, as I said before, the practice has been more 
common in the West than in the East. 

Mr. BAss. If the court had happened to have beaten you, you did not expect to get any 
particular compensation~ 

Mr. BRISTOW. No, sir; I suppose I should have had nothing at all. 
Mr. BASS. Do you know anything as to why no appeal was taken? 
Mr. BRISTOW. Nothing at all. 
Mr. BASS. When and where did you first learn that no appeal was taken or to be taken 7 
Mr. BRISTOW. I first learned it when Mr. Groome called at the Arlington to say that he 

was ready to pay my fee. I ought to say this, that the case had impressed me as so entirely 
meritorious and just, that I was not at all surprised when I heard that the Government had 
determined to take no appeal. 

Mr. BASS. These gentlemen were very much embarrassed in their circumstances by this 
unsettled claim, you say 7 

Mr. BRISTOW. They so represented to me; that they were carrying the debt at a high 
rate of interest, and that great delay would embarrass them very seriously. Of course, I 
have no personal knowledge of this case; I only know it as it is found of record. 

The CHAIRMAN. You had nothing whatever to do with getting up the facts in the case? 
Mr. BRISTOW. Nothing at all. 
The CHAIRMAN. They were prepared by Mr. Fuller, and all you did was to argue the 

case' 
Mr. BRISTOW. That is all. My impression is that I never even read all the proofs in the 

case, but argued it on his brief. 
The CHAIRMAN. There seemed to be, you say, ilO dispute as to the facts, but one or two 

questions of law were involved, and those the court decided in your favor; and there your 
connection with the case ceased 7 

Mr. BRISTOW. Yes, sir. I venture to call your attention, gentlemen, to another point. 
I do not want to vex the committee, or to make any request that is improper, but I should 
like to intimate to them that if in the course of their duties they can ascertain how such 
stories as this are put in circulation, and who is responsible for it, I should be very glad in­
deed to have them do so. 

The CHAIRMAN. We have so much that is pressing us at present that we cannot do it 
now, but we do propose before we close this examination to try to discover something about 
that. 

Mr. BRISTOW. I propose to give .some of my own energies to that matter, and if I can 
ascertain the facts I will be very glad to Jay them before the committee .. There is one other 
suggestion that I ought, perhaps, to make. I have made inquiry as to where Mr. Groome, 
the active claimant in this case, is, and I am informed that he is, abroad. He is a stock­
raiser and an importer of blooded stock, and I understood that he went abroad some time 
during the last autumn and has not yet returned. 





No. 6. 

REGARDING THE 

CHARGES AGAINST HON. M. C. KERR. 





No.6. 

TESTIMONY REGARDING THE CHARGES AGAINST RON. M. 
C. KERR. 

[House report No. 654. Forty-fourth Congress, first session.] 

CHARGES AGAINST HON. MICHAEL C. KERR. 

JUNE 12, 1876.-0rdered to be printed with accompanying testimony. 

Mr. CLY!\IER, from the Committee on Expenditures in the War Department, submitted the 
following report: 

The Committee on Expenditures in the War Department, after full investigation into the 
charges made against Hon. M. C. Kerr, to the effect that the said Kerr, while a member of 
the Thirty-ninth Congress of the United States, in 1866, had nominated one Augustus P. 
Greene, of New York, to an appointment in the Regular Army of the United States, and, in 
consideration of such appointment, had received the sum of four hundred and fifty dollars, 
would submit, that upon a thorough inquiry into the facts, after full examination of Lawrence 
Harney, (the only witness making the charge,) also of Augustus P. Greene and divers other 
witnesses, it appears that in 1866, while he was a member of the House of Representatives 
in the Thirty-ninth Congress, Mr. Kerr did, in the exercise of his right or privilege as such 
Representative, nominate the said Augustus P. Greene for an appointment in the Regu~ar 
Army ; that such nomination was made upon the application of said Greene, several Repre­
sentatives from New York, including the member from his own district, being unable to 
present his name by reason of their engagements in that regard to other persons desirous of 
securing such appointment; that said Greene was furnished with, and showed to Mr. Kerr, 
letters of commendation and indorsements from many worthy anJ prominent citizens of New 
York, together with letters of indorsement from divers officers of the United States Army; 
that additional indorsements from parties in New York, with whom he was personally ac­
quainted, were required by Mr. Kerr; that such additional vouchers of Greene's worth and 
fitness were secured and presented; that Ron. Morgan Jones, at that time a member of 
Congress from New York, made application in person to Mr. Kerr, soliciting at his hands the 
appointmeut of Greene; that no application for the place had been or ever was made to Mr. 
Kerr by any citizen or resident of his own district; that the time within which such right of 
appointment could be exercised was about to expire; that the appointment had been ten­
dered by Mr. Kerr to several of his constituency, at least two, and by each of these gentle­
men it had been declined. It was under these circumstances that Mr. Kerr conferred upon 
Greene the nomination for an appointment in the Regular Army, which, after examination 
before the proper board, was given him, and your committee most emphatically declare their 
conviction of the perfect and absolute propriety of the action taken by Mr. Kerr in the 
premises. It does appear from the testimouy that the money, $450, was paid by Greene to 
Lawrencfl Harney upon assurance given by Harney that for the sum of five hundred dollars 
be (Harney) could secure the appointment; that Harney did receive the money from Greene, 
and reported to him that be bad paid the same to Mr. Kerr. 

This statement stands alone and unsupported. From the testimony of Greene it appears 
that he knows nothing of the transaction, beyond the payment of the money by him to 
Harney. From the whole of the testimony, in the face of other and conflicting statements 
made by Harney to divers persons in relation to the transaction, coupled with the counter­
statements of other witnesses and the circumstances attending the transaction, your com­
mittee have found no difficulty in reaching the conclusion that the charge, as made by 
Harner, as to the payment of the amount of money stated, or any other sum, to Mr. Kerr, for 
the obJect and purpose named, is unqualifiedly false; that Mr. Kerr stands fully exonerated 
from all implication in any wise affecting his personal honor or official integrity. 

Your committee find nothing throughout the whole progress of this investigation to impair 
or detract from the well-established reputation that he enjoys for unquestioned personal in­
tegrity and unsullied purity of official record. All of which, together with the testimony 
taken, is herewith respectfully submitted as the unanimous action of all the members present. 

HIESTER CLYMER.. 
WM. M. ROBBINS. 
JO. C. S. BLACKBURN. 
L. DANFORD. 



TESTIMONY. 

WASHINGTON, D. C., May 27,1876. 

AUGUSTUS P. GREENE sworn and examined. 

By Mr. BASS. 
Question. How are you called, captain or colonel ?-Answer. I am called colonel. I was 

brevetted colonel by the governor of the State of New York. 
Q. Where do you reside ~-A. 29 Madison street, New York City. 
Q. How long have you rAsided tbAre 7-A. I have resided there forty-eight years. I was 

born in the bouse. 
Q. What is your present occupation ~-A. I have no occupation at present. I have an 

income that is sufficient to sustain me moderately. 
Q. State whether or not you were formerly appointed to a second lieutenancy in the 

Army ?-A. I was. 
Q. When was that ?-A. Some time in 1866. My rank dated the 20th of July, 1866. 

That is the date of my commission. 
Q. State whether or not you came on to Washington with reference to your appoint­

ment f-A. I was on here several times, I think, from December, 1865, up to May or some 
time in June, as I had made an application before a board of Army officers convened No­
vember, 1865, which those recommendations spoken of in that paper enumerate. 

Q. Btate what steps you took from that time with reference to securing that appoint­
ment ~-A. I saw by the papers that there was a board of Army officers about being con­
vened in Washington to examine applicants for appointments in the Army, and that board 
requested applicants to forward their testimonials, which I did; and I think I understood I 
bad the co-operation of Senator Harris, of New York, in the matter. It appears that the 
action of the board never resulted in anything, as appointments then were given to the Rep­
resentatives ; as I understood it, each Representative had one appointment. I went to my 
Representative, and he had already nominated a man, a one-armed arm, he said; which I 
told him was perfectly satisfactory. I was glad that such men should be taken care of. I 
came on to Washington to see what I could do myself, and Mr. Harney, who was at that 
time an assistant door-keeper of the House of Representatives--

Q. \Vere you acquainted with him '-A. Yes, sir. 
Q. Did you have some talk with him as to your motives in coming here-what you de­

sired ?-A. Yes, sir; he knew it perfectly well; and he stated that he could procure a nomi­
nation for a consideration; which I agreed to. 

Q. State fully what that talk was.-A. Well, he said that he could get me a nomination 
for a certain amount of money. 

Q. How much money 7-A. It was either three or four hundred dollars, I could not tell 
which, it is so long ago; and I agreed to it, and the nomination was procured. 

Q. Where did you meet Mr. Harney ~-A. I met him here in Washington. 
Q. At the Capitol, or elsewhere ~-A. I think likely it was in the Capitol building. 
Q. Can you testify now with any greater certainty the sum of money that was to be paid 

to secure this nomination ?-A. No, sir; I cannot. It was somewhere about three or four 
hundred dollars. It is so long ago that the exact amount bas escaped my memory. 

Q. After that first interview you had with Mr. Harney, to which you have just referred, 
state what was done in reference to carrying ont this arrangement.-A. I agreed to the 
proposition, and was introduced to a Representative, Ron. Mr. Kerr; I think it was outside 
of the Chamber of the Honse of Representatives. I was introduced by Mr. Harney, stating 
that I was the worthy young man that he had spoken of that was very desirous of having 
an appointment in the Army. Some conversation took place there, and I think Mr. Kerr 
said that he bad not time to talk to me then, but he would see me some other time; and I am 
not positive but at the time of introduction he invited me to call at his bouse where he could 
talk with me more fully. 

Q. Did you send in your card, or how was the introduction brought about' State ex­
actly how it occurred that you met Mr. Kerr.-A. I was introduced by Mr. Harney. 

Q. Where was it '-A. It was outside of the Chamber of the House. My impression is 
that it was just outside of the door on the left. 

Q. Do you know how it happened that Mr. Kerr went out there 7-A. My impression is 
that Mr. Harney went in and spoke to him. Mr. Harney was on duty at the time at the 
door, as near as I can recollect. 
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Q. Go on and state what occurred from that time forward.-A. I havej stated that)Mr. 
Harney introduced me as Mr. Greene, the applicant for an appointment of whom he had spoken. 
From that I took it for granted that be Lad already mentioned the subject to Mr. Kerr, and 
some general talk took place. I think Mr. Kerr told me that he had not time to talk to me 
then, and I believe that be invited me down to his rooms where he could talk to me more 
fully, but whether it was that night or some other night I do not know. I cannot say 
whether it was that same evening when the introduction took place or on some subsequent 
evening. I know I staid in Washington about a week at that time. 

Q. What was the next thing that took place in this business ~-A. The next thing that oc­
curs to me now is that I called on Mr. Kerr at his room, and I think I remained about half 
an hour, as near as I can recollect. I staid there some time, and Mr. Kerr talked with me 
upon my military services and so on, and about the testimonials that I had, and from that I 
think the conversation took a turn upon other subjects-subjects of the day. I do not know 
now what they were, and I made up my mind that be was endeavoring to investigate as to 
the amount of my intelligence or something of that kind, whether I could fill the position 
creditably, whether he would be justified in nominating me for appointment. He said that 
my record was very creditable, and he thought that I was entitled to some consideration; 
that he had not made any appointment yet; that he had nominated a man from his district, 
but the man had refused to go before the examining-board, and be asked me if I was pre­
pared to go before the board. I told him I had been studying pretty hard for the last three 
or tour months with that view, and I thought I could pass; he said he thought I could, also. 
Then he said he would like to have some letters from prominent men in New York, where I 
lived, addressed to him personally requesting the appointment. I told him I would en­
deavor to g43t them, and I did go on to New York. 

Q. Tell furtber what was said on that occasion before going to New York.-A. Well, that 
was about the last thing said, about getting those letters. 

Q. Was there anything said wit.h reference to going to the War Department with yon~­
A. I cannot say that there was anything; there might have been. I know that we did go to 
the War Department together. 

Q. Was that the next thing that was done ~-A. I do not know whether it was the next 
thing or whether it was when I returned from New York after additional recommendations 
had been procured from individuals in New York. 

Q. Tell, then, as near as you can recollect, what did transpire next after the interview you 
had that evening.-A. I would like to say that jt is so long ago, and my life has been such a 
busy one since then, and having no memoranda or anything of that kind, it is extremely 
difficult for me to recollect. However, I will try to do the best I can. The only thing that 
I know after that interview at Mr. Kerr's is that probably I returned to the boarding-house 
where Mr. Harney and I were stopping. It was his boarding-house. 

Q. Did you have an interview with Mr. Harney there ?-A. It is most likely I did. 
Q. Did you go back to New York at some subsequent time to get further recommenda­

tions ?-A. I did go back to New York and g·et further recommendations; about that time I 
went to New York and succeeded in getting those recommendations and then returned. 
The further events I cannot recollect exactly-the exact succession. 

Q. Well, state it as near as you can.-A. I think it was after Mr. Kerr had received those 
recommendations that he went with me to the War Department, and there my name was 
entered for an appointment. 

Q. Do you recollect signing an application at the War Department 1-A. Yes, sir. 
Q. Do you recollect whether or not he signed a recommendation at the same time ?-A. 

That I cannot say; I don't recollect that part of it. I know there was a form which I signed . 
I recollect that, and I recollect another circumstance : that I was told that the artillery was 
full or the cavalry was full, I do not know; however, I selected the infantry. I signed an 
application. 

Q. Was that in the presence of Mr. Kerr? -A. I think it was. 
Q. What else took place there, if anything ?-A. Well, that was about the last of it with 

Mr. Kerr. 
Q. What did you do then ¥-A. I had paid, or rather I transferred, some money to Mr. 

Harney, but whether it t0ok place before that or after I am not positive; at what time I 
transferred this money to him I cannot tell. 

Q. That was in accordance with your arrangement with Mr. Harney ?-·A. According to 
my arrangement with Mr. Harney. 'rhen I went home, and, if my recollection serves me, 
I sent the balance from New York to Mr. Harney. 

Q. How did you send it ~-A. That I cannot tell; whether by an ordinary letter in the 
post, or by a registered letter, or by a money-order. It was sent, however. 

Q. How much money did you give Mr. Harney the first time ~-A. That I don't recol­
lect. 

Q. What kind of money was that ~-A. I think I handed him some mo11ey; I am 
pretty sure that he got it in that way, that I handed it to him; I do not think it was done 
by check or anything of that kind ; I think it was in bills of various denominations. 

Q. Do you recollect where you handed that to him Y-A. No, sir; I do not. I think it 
was in the park in front of the Capitol building. 
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Q. Do you recollect where you got this money, and when, with reference to this transac· 
tion, you got it ?-A. I got it from home. 

Q. Do you recollect whether you brought it here with you or whether you received it 
afterward ~-A. My impression is that the money I had with me I brought from New York 
and handed it to Mr. Harney, and, as I said before, there was a balance which I think I 
sent by some convt\yance from New York. 

Q. But the amount you cannot tell ~-A. No, sir; it was somewhere in the vicinity of 
$300 or $400, say $400. It is impossible for me to recollect exactly. 

Q. Where did you get the first installment of that money that you paid to Mr. Harney~­
A. I either got that money from my mother or my brother. I had none myself. 

Q. Where did you get the money that you sent by this other conveyance 1-A. Probably 
from the same source. 

Q. Can you now recollect from which source it was ?-A. No, sir; I could not say posi· 
tively. 

Q. Now, to go back a little, h"d you ever known Mr. Kerr before that time f-A. No,sir. 
Q. Was he a member of Congress at the time ?-A. Yes, sir. 
Q. Which Mr. Kerr was it ?-A. This was the Ron. M. C. Kerr, Representative from 

Indiana. 
Q. The present Speaker of the House 7-A. The present Speaker I presume it is, if that 

is the Ron. M. C. Kerr, from the New Albany district of Indiana. 
Q. Do you recollect how long it was after you had the first interview with Mr. Harney, 

in which he said he thought he could help you for a consideration, that you were intro· 
(iuced to Mr. Kerr ?-A. I could not say exactly; it must have been a short time after. 

Q. If yuu have any recollection on that subject, or any conviction or impression on your 
mind as to the length of time, please 11tate it.-A. My impression is that it was done right 
away after I had agreed to the proposition. I agreed to the proposition, and I think the 
introduction took place soon afterward; I could not say bow soon afterward-within twenty­
four or it may have been within two hours. I think it was done very soon afterward ; there 
was no time lost in the matter. 

Q. But nearer than t.bat you do not now recollect 1-A. No, sir; I cannot. 
Q. At this first interview between you and Mr. Harney did Mr. Harney make any refer­

ence to any particular member of Congress whose influence he could get for you ?-A. Yes, 
sir; he spoke of Ron. M. C. Kerr. 

Q. What did he say ?-A. He said, as near as I can recollect, that Mr. Kerr had not 
made his appointment yet, had not made his nomination, and that he could get it and it 
would cost a certain amount, and he specified the amount.. What that amount was I can­
not recollect exactly. It was the amount paid anyhow. I agreed to that immediately. It 
was either three or four hundred dollars ; some such sum. 

Q. How long after that was it, do you think, that you went to New York to get these 
additional recommendations ?-A. My impression is that I started immediately, within a 
day or two. 

Q. How long were you absent in New York to get the recommendations ?-A. I could 
not say. I should think if I went on business of that kind I ought to consummate it within 
eight or ten days. I know I lost no time. 

Q. Did Mr. Kerr, in his interview with you, spe•:.ify any particular recommendations he 
wanted from New York ?-A. No, sir; he said from some prominent men there. 

Q. General letters in your behalf ?-A. Yes, sir ; requesting him to make the appoint­
ment. 

Q. How many such letters did you get ~-A. Probably two or three, I cannot remember 
exactly, from prominent men. 

Q. What were the other recommendations that you had originally ¥-A. They were on 
file in the War Department, because I had sent them there to be used before that Army 
board in November, 1863. They were there with the recommendation of Senator Harris. 

Q. Those papers had reference to your military record 1-A. Yes, sir; to my military 
record and so on, and alluding to my character as a gentleman. 

Q. During any of these interviews with Mr. KP.rr did you have any conversation with 
him about money or your paying for this '-A. No, sir. 

Q. In no way at all ?-A. No, sir. 
Q. Or did you advise him or say anything to him with reference to your arrangement 

with Mr. Harney~-A. Not at all, sir. 
Q. So that, so far as anything passed between you and Mr. Kerr, there was no such talk 

or understanding,-A. No, sir; not a word. 
Q. I understood you to say that Mr. Harney and you stopped at the same boarding­

house ~-A. Yes, sir; the bouse where he was boarding; and, if I recollect right, Mr. Har­
ney bad also spoken about some other Congressman through whom be was in hopes of getting 
me an appointment, but I forget who it was. Previous to being introduced to Mr. Kerr I 
was introduced to this other Representative, but that did not amount to anything. That 
was the same week I was here. 

Q. State in what regiment you served and in what capacity during the war.-A. I served 
in the Fifteenth New York Volunteer Engineers. As this is bearing on my military record, 
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I wou'd say that when a boy I enlisted for the Mexic.an war, and one week after Fort 
Sumter was fired on I commenced raising a company myself. 

Q. That was in New York, and not in Indiana~-A. In New York. Then I went out as 
fi rst lieutenant. I put in another man as captain: because I thought he had more military 
knowledge. Then I served my time in the Fifteenth New York and was promoteJ to cap-

• tain, and afterward I was brevetted by the governor of the State of New York major, lieu­
tenant-colonel, and colonel, but the real rank in the volunteer service was captain. 

Q. This service of yours, then, was in New York regiments ·?--A. Yes, sir. 
Q. Did you at that time have any association or any partiCular acquaintanceship in Mr. 

Kerr's district or in Indiana that aided you with reference to this appointment t-A. None 
at all, sir. 

Q. Do you n•collec t. whf'n and where you rec~ived your commission ?-A. I received it 
in New York. It was sent by mail; it \ovas somewhere in the latter part of August that I 
received my commission as second lieutenant. 

Q. How long did yo u serve in the Hegular Army ?-A. From J8G{) to 1:-,n. 
Q. You resigned, did you ?-A. No, sir. 
Q. You are out of the service, now ?-A. I am out uf the service. 
Q. To whom, if any one, since this appointment was first secured to you, have you dis­

closed t.he circumstances of your appointment before coming before this board '?-A. I have 
never disclosed it to any oue. I have never breathed it, nor ever hardly thought of the 
manner or mode. 

Q. Have you ever seen Mr. Kerr or had any conversation with him siuce your original 
appointment ?-A. I have seen Mr. Kerr, but l have never had any conversation with him 
in reference to this appointment. 

Q. How many tim~s have you seen him since 7-A. I was returning from the Pacific 
coast in 1869. I bad been out there three years, and I was coming up the Ohio River, and 
the boat stopped at New Albany, and I went ashore to pay my respects to Mr. Kerr. 

Q. He was at home and yon saw him '-A. Yes, sir; it was late, too, and I woke him up 
and told him I was passing, and the boat stopped there, and I could not leave without pay­
ing my respects to him. 

Q. Since that time have you met him ~-A. I do not know. I am not positive about that; 
I am not positive whether I ever called upon him here in Washington or not. If I did, it 
was in the Chamber there. I once stopped there, I know, to pay my respects to a Congress­
man from my district. '\Ybether I got the two matters mixed up I do not know. I really 
am not positive whether I stopped here or not, but I know I called at New Albany in 1869. 
I have a kind of impression that I did stop once here on passing through W asbington. 

Q. If you did, when was it: some time ago or recently '-A. 0, it was some years ago. 
Q. State whether or not you have bePn approached within the last two or three months 

with reference to this appointment of yours by any individuals seeking- to have interviews 
with you.-A. The first time it was called to my attention was that I\Ir. Harney called to 
:.;ee me. I had not seen him for six or eight months. I know that wheu I first returned he 
called upon me and I hesitated about going over to the appraiser's office. I told him, "If 
I do not call over there you must not think it is any neglect on my part; it is bec.ause I 
know it is not right to interfere with a man in business." I bad not seen him for six or 
eight months, aud he called to see me, and after the u~ual compliments passed he alluded 
to something or other about that matter. I ~aid, "I don't re(•ollect anything at all about it, 
sir; it is so long ago." ''Well," he says, "I want to tell you there is something going on; 
they are endeavoring to get me to move in that matter," and so on, aud I said I did not wish 
to talk about it at all. That was the first intimation I had. 

Q. State when that was, as near as you can recollect ?-A. I should think that probably 
was about eight or ten weeks or two months ago, as near as I can recollect. 

Q. Have you seen Mr. Harney since that time f -A. Yes, sir. 
Q. What occurred then Y-A. I think it was two or three weeks after that a man came 

to my rooms and wanted to know if this was Mr. Greene. I told him it was, and he said, 
"1 have come to have some private conversation with you in relation to a rumor that is 
afloat that you have paid Mr. Kerr money for your appointment." I said, ''Do yon come 
from the appraiser's office~" Said he, "I do." I said, "There is not a word of truth. 
in it " Tben he commenced asking me about my rank and military record. I said, "I 
have no objection to telling yon that, because you can find from other sources. It is a mat­
ter of record of the State of New York and also in Washinl]'ton, and I told him; then he 
commenced on other subjects relating to this affair about Mr. Kerr, and I declined to answer 
any questions at all. That man came again, and wanted me-- well, after I had asked 
him if he came from the appraiser's office, I said to him, "Is Mr. Darling in the appraiser's 
office yet~" and be said he was. I knew from the report in the paper Mr. Darling bad becll 
>">Uperseded by some one else, and then suspected something immediately. Thbn he called 
again and wanted me to go to some law-firm in Kassau street and make an affidavit to what 
I had said, that there was no truth in it. Of course I declined to do anything of the sort; 
then I think it was the next day he called again and had a gentleman with him. At that 
time I was laid np with cbronic rheumatism. I was in bed, (it was m the morning,) and he 
V''anted me to make a deposition. I askPd '"ho this man was, and he said a_notary pttblic, 

H. Mis. 184-31 
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and be wanted me to make an affidavit to what I bad saiu to him, anti tbai I deeliue.J. 
Then I asked him, "Please give me your name and what firm you are from." He wrote, 
as near as I can recollect, that his name was Van Rance or VanZandt, but I think it was 
Van Rance; he was a young man. He wrote on a card the name of a law-firm in Nassau 
street, and I asked him in whose favor this law· firm was whom he represented, and he said 
they represented Mr. Kerr. That is all that took place, bee.ause I declined to answer any 
questions or anything at all about it. 

Q. Can you tell the name of the law-firm ~-A. No, sir; I could not. It was on thf' 
card, and I merely looked at it. I think I would know the firm if I heard of it. 

Q. Was it 132 Nassau street?-A. I think so; I think I have that card at borne. 
Q. Is there 11ny one in custody of your house or rooms ?-A. No, sir; I live there 

alone. 
Q. Could you not write and get that card ?-A. No, sir. I haYe a brother who goes 

down there to feed some pet birds that I have. I live alone. I think I can get it, but he 
could not find it. It is on the back of some business-card, I think. I have no doubt I 
could put my hand on it. 

Q. Did anything further take place ?-A. I believe your original question was whom I 
had seen and talked with? 

Q. Yes -A. Well, that is about all of that. When I got my subpooua it was on the 23d 
of this month, and I told the man I would obey it immediately and start t bat night; but 
before I started I went up to let Mr. Harney know. He was not in. I left word that I 
would be there at 6 o'clock, and I did not get up there until about 8 o'clock, and he left a 
card that be would meet me at a certain place at about half past 8, and I went down and 
saw him, and we had a talk there; nothing in particular, because I did not feel disposed to 
talk much about it, and I left him; and when I left be said that in the moming he wonl•l 
<'Onsult advice about it. That is the last talk I had with any one except in this room. 

By Mr. DANFORD: 

Q. How often did Mr. Van Rance visit you; twice or three times f-A. Three times. 
Q. There was some little time w bich mtervened between his first visit, when he repre­

sented himself to be from the appraiser's office, and his second visit ?-A. No, sir; I think 
the first interview took place in the morning. That is, the time of the first visit, w ben I 
Mked him if he was from the appraiser's office, and be said he was; and that is the time 
that I said "there was not a word of truth in it." 

Q. When was the second visit 7-A. If my memory serves me right, I think he came the 
same afternoon, and wanted me to go down and make affidavit to what I had said. I think 
it was the same afternoon or the next morning. Then I think he came the next day with a 
man, and when I asked, "Who is this gentleman 1" be said, '• He is a notary public." 

Q. On what day of the week was this last visit ~-A. That I could not say. I think it 
was on Sunday. 

Q. I In yuu reel pretty sure that either one of the visits was on Sunday f-A. That is my 
impression. 

~· by thinking back, can you tell about how many Sundays ago that was?-~\.. I should 
think four or five weeks. 

Q. How much talk did you have with Mr. Harney about this thing at the last interview 
you had with him ~-A. I had very little talk with him upon the subject, because I reful:led 
to enter into the subject at all. 

Q. Did you refuse to talk to him or be to you ~-A. I refused to talk to him on the sub­
iect about the money because--
" Q. When Mr. Harney gave you an introduction to Mr. Kerr, what did he say to you 
about mentioning any money matters to Mr. Kerr~ Did he make any remarks upon the 
subject ~-A. Not that I know of. He had told me that this money was for Mr. Kerr. 

0 "R11t what did he tell you about speaking to Mr. Kerr about it ?-A. He d1d not say 
anything. 

~· J.J•Li he warn you against talking to Mr. Kerr about it~-A. No, sir. 
Q. But you did not mention the matter to Mr. Kerr ?-A. No, sir; as I was desirous of an 

appointment, it I should have indicated anything of that kind, even if the gentleman felt 
favorably disposed toward me, of course that would kill it, and if there was any truth in it 
that would have killed it also; and as I was after the appointment and anxious for it, I was 
in a position wht>re I could not say anything. 

Q. Did you give Mr. Harney all the money be asked ?-A. Yes, sir; that was agreed to. 
Q. Did Mr. Harney make any report to you after you gave him the money what he had 

done with it ~-A. He told me shortly afterward, before I left Washington, that he bad paid 
the money to Mr. Kerr. 

Q. Wail that after be had receivRd all the money or just that part of it that you paid him 
first 7-A. That I could not say, but l know he told me that be did give the money to Mr. 
Kerr. 

Q. ·were you iu ·washington after you sent this money by post or registered letter prior 
to receiving your appointment?- A. That I could not say; at that time I would con,e to 
Wa::,}JiJlgtuu by a sleeping-car, and get here fresh, and do what business I bad or could do, 
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and go right back again. I make that explanation, because if I had stopped at a hotel I 
could have consulted the register and refreshed my memory, because I have no memoranda 
of any of these things. 

By Mr. BASS: 

Q. Did you state whether you saw Mr. Kerr or took at1y adJitional steps with reference 
to getting your appoiutment after he weut to the ·war Department with you'?-A. To get 
any more influence ~ 

Q. Yes.-A. No, sir. 
Q. That was the last step, then,} ou took before your appointment 1-A. Yes, sir; tl1at 

was the last st•lp. 
By the CHAIRMAN: 

Q. ·were you examined ?-A. No, sir. There were no steps taken at all as reg·ards addi· 
tional influence or anything of that kind. I was satisfied in my own mind that all that 
would be necessary was the nomination. I was satisfied that the appointment after I was 
nominated would be placed on those testimonials which I thought were sufficient, and I am 
pretty sure I took no additional steps at all; there was no necessity for it. 

Q. You did not see anybody with reference to it; you did not see Mr. Kerr with reference 
to it again ?-A. No, sir. 

Q. You went home and attended to your affttirs there ?-A. Yes, sir. I might h ve been 
here afterward ; I cannot tell; but I went home, and if my memory serves me right, I think 
I sent some more money to Mr. Harney. 

By Mr. DANFORD: 

Q. Do I understand yon to say that you were not required to go before any board at 
all ?-A. I was not. 

By Mr. BASS: 

Q. What was your understanding then of the right given to members of Congress, eithm· 
by law or courtesy, to nomina~e a man for a second lieutenancy ?-A. I understood that 
Congressmen had a right to nominate, but in my mind that did not carry an appointmentt 
because the appointment was based on the sufficiency of the tes imonials. 

Q. Did you ever have any other money transactions with Mr. Harney ?-A. Yes, sir. 
Q. Before that time ~-A. Yes, sir. . 
Q. How long had you known him at that time ~-A. Probably eight or ten years. It is 

one of those acquaintances that you cannot fix the date of. 
Q Well, were you very friendly with him or was it an incidental acquaintance ?-A. It 

was not an accidental acquaintance. That is to say, we were well acquainted. 
Q. And you had had dealings or transactions before that ?-A. We had had money trans­

actions before, sir. 

By Mr. RORBINS : 

Q. How is it that you are out of the Army ~-A. I was court-martialed and dismissed. I 
made. an unfortunate step, and was snapped up like a meat-worm by a mocking-bird when 
it is hungry. I had considerable rank in the artillery, which is considered a West Point 
corps, and I did something and laid myself liable ; there is no doubt about it ; but other 
men did the same thing, and nothing was done about it. I did it, and was gobbled right up. 

Q. What was the animus of Mr. Harney, apparently, when he first came to you in the in­
terview two months ago to tell you about this thing ; in what spirit did he seem to come Y­
A. In the first place, he evidently wanted me to know what was going on. Then he ap­
peared to be somewhat distressed about it; he said they had been trying to crowd him, and 
everything of that kind, and that they had a meeting in the appraiser's office about this mat­
ter, and Bliss had been talking to him, and he had :;aid," Gentlemen, if you want my place 
you can have it." 

Q. Trying to crowd him in what way; to get him out of the place ?-A. Well, it was iu 
relation to this matter, I suppose. 

Q. Did he tell you anything about how this matter had ever got to be known by anybody 
so that they could crowd him ~-A. Yes, sir; I think l:.e told me it was Mr. Darling's brother· 
in-law who was urging this matter. 

Q. Did he tell you how Mr. Darling's brother·in·1aw knew anything about it ?-A. I 
think he said something or otbcr that he was foolish enough to commit himself; to say some­
thing about it. 

Q. That he therefore had said something about it first ?-A. Yes; I suppose that was 
so. 

Q. He gave yon to understand that he first said something about it to some one and that 
it had got out. in that way 7-A. Yes, sir; I took it that he had said something or other to 
Mr. Darling's brother·in·law. 

Q. Who is Mr. Darling, and who is his brother-in-law ?-A. I do not know who the 
brotber·ir..-law is. Mr. Darling was the appraiser. I do not know whether l:e was ap­
praiser at the time when the meeting to which I have alluded to took place. He had been 
appraiser. 
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By the CHAIRl\IAN : 

Q. You say you knew Mr. Harney possibly ten years before you came on here to Wash­
ington in 1~()6, and that you saw a great deal of him while you were seeking this appoint­
ment ?-A. \Yell, I don't suppose that I ever came to Washington but what I stopped to 
see him. He was an assistant door-keeper. 

Q. You say that Mr. Harney said to you that if you would pay him either three or four 
hundred dollar~ he could secure you the nomination from some member of Congress ~-A. 
No, sir ; I did not say that. He said, as feu· as I can recollect, words to this effect : that the 
nomination could be secured for a certain amount of money. That is it; that the nomina­
tion could be secured, not to pay him, but that it could be secured for a certain amount of 
money. 

(~. lJiJ he at tlJat time tell you from whom it could be secured ?-A. Yes, sir. 
Q. He told you at that time it couid be procured?- A. Yt s, sir; tl1at Mr. Kerr had an 

appointmt>nt at his disposal. 
Q. Did he tell you this in the House here ?-A. I do not know whether he told it to me 

in the House or in the inclosure opposite th e east front here; or whether it was in the board­
ing-house. 

Q. rrhen shortly after, that day or the next day, be introduced you to Mr. Kerr ?-A. Yes, 
sir. 

Q. He sent in for Mr. Kerr?-A. That is my recollection. 
q. And he brought him out in the ball or lobby f-A. Yes, sir; into the lobby. 
Q. Was the lobby behind the Speaker's chair ?-A. No, sir; I think the democratic mem­

hP1'~ at that time were on the left, and Mr. Harney was an assistant door-keeper at that 
side. 
, ~· \Yhcre did yon stand when yon were introduced by Mr. Harney to Mr. Kerr? Was it 
at the door ?-A. I could not say. 'l'o the best of my belief it was in the lobby; but where 
1 stood, or the position I stood in, I could not recollect. 

Q. Do you recollect any other person than yourself and Harney being present ?-A. No, 
sir. 

Q. 'Vas any person present ?-A. No, sir. 
Q. You have stated that Mr. Harney introduced you as the young man :who desired the 

appointment ?-A. Yes, sir. I think he said a " worthy young man." 
Q. The worthy young man v1bo desired the appointment as second lieutenant ?-A. Au 

appointment in the Army. 
Q. Did M1. Harney know of your recommendations and your testimonials that you have 

spoken of?-A. He knew the general character of them. 
Q. You are quite positive, then, that he introduced you to Mr. 'Kerr V-A. The House 

was in session at the time, and to the best o.f my recollection it was outside of the Chamber 
that the introduction took place. I cannot say whether it was inside the door or not, but 
my impression is it was outside, in the lobby. 

Q. Either tbat evening or an evening soon afterward you went to Mr. Kerr's room ?-A. 
Yes, sir. 

Q. Did you then tell him of the nature of the recommendations you had, or had you copies 
of them ?-A. I told him of the nature of them, and everything of that kind. 

Q. Did you narrate your service and experience to him ?-A. I did in detail, of course. 
Q. Did he examine you carefully with reference ro this ?-A. Yes; he was very particu­

lar about it and on other subjects. He was very particular. 
Q. Did that particularity arise from what you supposed to be his anxiety to know your 

fitness for the appointment ?-A. It struck me at t.he time that the honorable gentleman was 
endeavoring to find out what my capacity was, or something of that kind, to know whether 
I was a fit man to nominate, one who would not bring any discredit upon him as the party 
nominating. 

Q. Then, after he bad satisfied himself with reference to your personal fitness for the place, 
he told you that he desired letters from persons of his acquaintance in New York as to your 
standing as a gentleman and a man ?-A. I do not know that he snid of his acquaintance. The 
way it came about was this: be said my record was very creditable, or honorable, or some 
word to that effect, and he thought I was entitled to consideration; that he had nominated 
a man from his district, but the man had refused to be examined, and he did not know any 
one in particular who wanted it, and he thought that as I was entitled to con1>ideration, my 
record was good, or something like that, he would do all he coulJ for me, or something like 
that, and tben be requested that I should bring letters from prominent men in New York 
aadressed to him personally. 

Q. And those letters you either did bring or sent on? -A. I brought or sent them on. Mr. 
Kerr got them, anyhow. 

Q. You say that Mr. Kerr went with you to the War Department; was that before or after 
von sent him those letters ?-A. That was after I sent the letters, I think. 
• Q. Do you remember whom you saw at the \Var Department ?-A. I think I saw some 
ufficer there; my impression is it was General Kelton. 

Q. Did you see the Secretary of War, Mr. Stanton ?-A. I do not think I was introauced 
to Secretary Stanton. I think I saw him there. I neYer thought of that before. 
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Q. Are you certain that Mr. Kerr went with you to the \Var Department, or did he send 
you there to g·et the form of application for yourself and the usual form of application on the 
part of the member of Congress, and did you come to his room with this formal application, 
and did he then put his indorsement upon your application there in his room? Are you 
positive that he was at the War Department with you ?-A. I think I went up and got a 
recommendation, or something about a recommendation ; but I feel quite sure that be went 
up to the War Department with me. 

Q. On some occasion he went there with you ?-A. At the time I signed the application 
and intimated what Army service I desired to do. 

Q. What fact, if any, caused you to to remember that he went to the War Department 
with you ?-A. Well, 1 have nothing particular to a:;sociate it with, only that he went up 
with me. 

Q. You say you do n0t remember having seen Mr. Kerr subsequent to that until you called 
to pay your respects to him three years later, on your return, when the boat stopped late at 
night at New Albany ~-A. That is the only time I had seen him, because I was sent off on 
the frontier, Arizona and elsewhere. 

Q. How long did you remain in New Albany ?-A. Probably half or three-quartr.rs of an 
hour. 

Q. Did tee boat delay an unusual time there f-A. Not particularly . I presume that I 
r;;aid something to the captain, that I hoped he would wait until I returned, or not tp go until 
I came, or something of that kind. 

Q. Well, yon did go up to his house fi·om the wharf q-A. I went up. 
Q. And saw him late at night and paid your respects to him ?-A. Yes, sir. 
Q. State now whether, from all your intercourse with Mr. Kerr at the time you got your 

appointment and his conduct in relation thereto, it is your belief that Mr. Kerr ever g(lt one 
dollar of money for this appointment '/-A. Well, when I was at Mr. Ken's (room) hou.·e 
there it occurrefl to me that for a man who was selling his influence or parting with his in­
fluence for a consideration he acted in a very strange manner. It occurred to me that he 
need not be so very partieular a,bout these things. 

Q. About what things ?-A. Well, questioning me about my record anrl talking to me 
about so many different subjects. It occurred to me as being very strange if there was a 
money consideration at stake. I thought it very strange. I had some little doubts about 
the matter, but with me it was a business transaction. My transaction with Harney was 
purely a business one, and it was not for me to say anything-. 

Q. Let me ask you this question: You profess to be a gentleman of hon or ?---A. Yes, sir. 
Q. And of personal rectitude 1---A. Yer;;, sir. 
Q. Would you have called to pay your respacts to Mr. Kerr l.Ja.d you belieYeJ him capable 

of receiving money for a thing of that kind '!--A· Well, I do not know. I hardly think I 
should, sir; that is to say, if I had been satisfied that such was the case I do not think I 
should. 

Q. You would not have called to see him ?--A. I do not think I should, sir. 
Q. You called there from a motive of gratitude, a!'l I understand you V--A. Yes, sir; grati· 

tude and respect. The man's manner toward me in these conversations that took place was 
so kind and courteous that I could not do any other way than respect him; and there is 
where I say it occurred to me to be remarkably strange that a man who was doing this act 
fur a consideration should be so particular about questionmg me, and everything of that sort. 
It was different from what a man would naturally do, I 1hought; but, as I say, it was purely 
a business transaction, in my mind, between myself and Harney. The portion of the con· 
tract in which I was interested was fulfilled. I got my nomination. 

Q. Have you any reasonable belief that Mr. Kerr ever got any part of this money '?-A. 
I never had any means of knowing, sir. 

Q. Diu you believe and do you believe now that :Mr. Harney ever paid ~Ir. Kerr any 
money '?-A. I never had any means of knowing whether Harney paid that money or not. 
~to Q. If Mr. Haruey had not said so to you would you have had any suspicion that there was 
any money consideration on the p .-trt of Mr. Kerr, from the way in whieh he behaved to­
ward you ?-A. No, sir; no, sir. 

Q. Did he seem to exhaust every means of information as to your capacity ?-A. He di1l. 
He was very severe-well, not severe, bnt he was very particular indeed in going over the 
whole details of my record, and so on. I took particular pains, of course, to make as full 
and ample an account of what I had done, and everything of that kind, as I could, and 
claimed that I had worked so hard and was liable to lose this chance, which might be the 
last, as l was satisfied there were not many more appointments to be made. 

Q .. When you went to the War Department wer~ the papers in your case produced ·?-A. 
No, sir. 

Q. You do not recollect that they were ?-A. No, sir; but I presume that l\Ir. Kerr had 
seen those paper!'l, ur 1 had told him about them. 

Q. Yon gave him an account of your military record, and possibly referred him b the 
·war Department for it 1-A. Yes, sir. 

Q. Now, you say that some eight or ten weeks ago 1\Ir. Harney came to you and wanted 
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to talk to you about this appointment ?-A. He wanted to talk to me about the monry trans­
action. 

Q. He told you then that he was " crowded ~"-A. He said " crowded," or " under 
pressure," or something. He said that they had a meeting at the appraiser's office. 

Q. Did he say who was present a.t that meeting ~-.A. No, sir. 
Q. Did he mention Bliss's name ?-A. I think he said that Bliss bad had a talk with him. 
Q. Who is Mr. Bliss f-A. I do not know. 
Q. Is he United States district attorney in New York ~-A. He is some public official, I 

presume. 
Q. Mr. Darling has been the appraiser; he SfOke of him, too, did he not ?-A. Not par­

ticularly; he menttoned his brother-in-law. 
Q. And he said that he had said if they wanted his place they could have it ?-A. That is 

what he told me. 
Q. 'Vhy was that ; was it that if he did not swear to this thing they would turn him out of 

the office Y-.A. I do not know. 
Q. Why did he say that if they ,,·anted his place they could have it ?-A. I do not know 

why he did say it. 
Q. But he did say that there had been a meeting about the matter in tile appraiser's 

office ?-A. Yes. 
Q. And he did say that he was '' crowded ~"-A. It was something like that, or that be 

was "under pressure." 
Q. What did you understand him to mean by saying that be was "under pressure ?"-A. 

The only thing that I could understand was that it was something in relation to this money 
transaction between Harney and myself; that was my understanding of it. I do not know 
that I can explain any further than that. 

Q. What kind of pressure was it ; did he tell you ?-A. N 0, sir. 
Q. But be said there had been a meeting about it ~-A. I understood him to say there 

had been a meeting in the custom-house, at which they had him present, about this matter. 
Q . .And that a "pressure" was brought to bear upon him, and that if they wanted his 

place they could have it '-A. Yes; if they wanted his place or position they could have it. 
Q. And that was about six or eight weeks ago 1-A. Yes, sir; somewhere along there; 

whea he first called to see me. 
Q. I wish you would detail fully and accurately all he said at that interview ?-A. I think 

I have already told everything. I don't recollect anything more. In the first place, I did 
not want to talk on the subject at all; in fact I shut him off, ;tnd these remarks be made 
himself, and made them in a disconnected manner to a certain extent ; but the man ap­
peared to me to feel somewhat embarrassed about it and unpleasant, and it was evident to 
my mind that there was something going on that he wanted to give me an intimation of; 
and then I said that the thing was disgraceful, and that just as soon as a public man fell 
from grace the great object was to pull down another public man of the opposite party, and 
I was really ashamed, in the face of the nations of Europe, to see it, and it was time that 
that thing should be stopped, and I said, "I do not wish to talk on the subject ; and, 
furthermore, it is so many vears ago that I have forgotten all about it." He said, "You 
know thus and so about giving some money." I said, "I do not know anything about it ; 
it is so long ago I have forgotten." A great many of these things have come to my mind 
since I have been before this committee. I have forgotten a great deal about it, but I know 
very well that that money passed. 

Q. Did he mention any other names than those of Bliss and Darling, and Darliu~'s brother­
in-law ?-A. I did not say that he mentioned Mr. Darling's name. He meutioneu Mr. Dar· 
ling's brother-in-law. He did not mention the brother-in-law's name. 

Q. Do you recollect where Mr. Kerr's lodgings were in this city in 1866 ~-A. No, sir; I 
don't recollect at all. It is so long ago that I could not tell where it was. It was certainly 
in the city, and I found it then, but at the present time I have not the least recolleetion of 
what part of the city it was in. I know I was there, though. 

Q. Did you ever at any other time except that once on the floor ot the House or in the 
lobbies of the House speak to Mr. Kerr upon that subject ~-A. Not to my recollection. 

Q. And at your first and only interview when Harney introduced you he told you that he 
had not time to discuss the matter. that he was ~ngag·ed, and that he would Rfe you at his 
rooms. That was all that transpired on that OC('asion '1-A. Yes, sir; and I went to his 
rooms. 

Q. And yom impression is that tllis money was paid to Mr. Harney after you bad been to 
Mr. Kerr's rooms 7-A. Yes, sir; that is my impression. 

Q. And that you then paid a portion "f the money, and that you subsequently went to 
New York aud sent him the balance in some way '?-A. Yes, sir; that is my impression. 

Q. Did you write him a letter when you sent him that mom·y ?-A. That I could not say. 
I think it is likely that during these transactious I must, have written some lett£'rs, and proba­
bl~· those letters are in existt'uce. 

By Mr. BASS: 
Q. After going over this interview between you and Mr. Harney, which you have beeu 

Ye .y fully examined about, and tLe'e statements that Mr. Harney made to you to the effect, 
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as I understand, that it was disgraceful and disreputable that when one man was pulled 
down the first thin~; was to attempt to pull down another man of the opposite party, can you 
recollect whether it was in reference to that that he said he was ''crowded 1 " I want to get 
at your understanding of what it was that he was "crowded" to do; was he being crowded 
to tell this story or to tell some falsehood, or what was it ~-A. Well, that I can explain very 
easily. He said-now I can recollect it-that the papers had pitched into Darling so about 
that Third A venue Savings-Bank that Darling's brother-in-law had taken hold of this mat­
ter. When I spoke about a public man falling from grace, of course I could not help asso­
ciate Harney with Darling, because it is very well known that Harney has been Darling's 
right-hand man for years. It was Darling that got him his position here as assistant door­
keeper, and when Darling was appointed appraiser in New York, Mr. Harney took, I sup­
pose, a confidential position, and of course Mr. Darling had lost his position of appraiser, and 
that made such a hue and cry, and that probably will explain why I made that remark. 

Q. What was it that he was being crowded to do then ~-A. That is the remark he made. 
\Vell, I suppose it was in reference to this money matter. 

Q. But to do what in reference to it; to lie about it or to tell the truth)-A. That I could 
not say. 

LAWRENCE HARNEY sworn and examined. 
'WASHINGTON, D. C., May 29, Hl76. 

By Mr. BASS: 
Question. Where do you reside ?-Answer. I live at 804 Sixth avenue, New York City. 
Q. How long have you resided there ?-A. About eight years in the same house. 
Q. What is your present employment V-A. I have no employment as I know of at 

preseut. I n'lsigned my position on the 29th of April last. 
Q. What position was that 7-A. I held a position in the appraiser's office in New York 

City, as chief clerk of the stationery department. 
Q. How long did you hold that position V-A. Five years and six days. 
Q. What was your occupation in 1866 V-A. In the spring of 1866 I was employed as an 

assistant doorkeeper of the House of Representatives. 
Q. How long did you continue in that employment ~-A. Two sessions of Congress. 
Q. State whether or not at that time you knew Mr. Augustus P. Greene, of New York 

City.-A. I did. 
Q. How long have you known him 7-A. I have known him thirty years. 
Q. State whether or not you saw him during the sessions of Congress in 186G.-A. I did 

frequently. 
Q. Did yon have any conversation or interview with him with reference to securing for 

him an appointment as a second lieutenant in the Army 7-A. I did. 
Q. When and where for the first time ~--A. In the spring of 1866. 
Q. Where did it occur ~-A. In the Honse of Representatives. 
Q. Do you recollect what took place between you at that time~-A. Well, he wanted a 

position in the Army, and I int~rested myself as a personal friend to have him appointed, 
and he was appointed through my exertions, I suppose. 

Q. Tell what took place to your own knowledge with reference to securing that appoint­
ment. In the first place, if you had any conversation or any arrangement with Greene on 
that subject, state what it was.-A. I will tell anything but what is confidential, but my 
confidential relation with gentlemen I do not feel at liberty to state, unless I am forced to 
expose it. 

Mr. BASS. I suppose the committee will require you to answer the question. 
The CHAIRMAN. I want the witness to answer directly and fully. 
The WITNESS. I do not know how I can do so. It is ten years ago, and I do not see 

what jurisdiction this Congress has over anything that took place ten years ago. It is de­
cidedly a confidential transaction ; my friend was taken care of, and I am sure, for myself 
personally, I want to vindicate my reputation in the matter. 

The CllAJRl\lAN. A member of the committee has asked you a question in accordance 
with the uniform custom of the committee, and I certainly desire to have the question an­
swered fully. 

The WITNESS. Please put the question, then, in some form that I can understand it. 
By Mr. BASS: 

Q. State, if you recollect, what conversation took place at the first interview you had 
with Mr. Greene with reference to securing this appointment.-A. Well, he wanted the ap­
pointment, and I got it for Lim. 

Q. Can you tell what was said between you and him ~-A. There was a good many things 
said. 

Q. Tell what they were, as nearly as you can.-A. I can't hardly trace my memory back 
so far now to what took place at that period of time. Mr. Greene wanted the position, and 
he was nominated by a gentleman very kindly. 
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Q. State what was said, as near as you can recollect it, if you can recollect anything 
about it, with referenee to any arrangement between you and Greene.-A. Really, Mr. 
Chairman, we said so much, and we had such long talks about it, that I forget almost 
everything. 

Q. Repeat what was said as near as you can; if you cannot tell the exact words, tell the 
substance.-A. He waited upon me and desired the appointment. 

Q. What did you say to him, if anything ?-A. I told him I would try to secure him the 
position. 

Q. What did he say ~-A. H e said that he would be very happy to g·et it through my 
influence, so I exerted myself. The result, of course, you are aware of. 

Q. Never mind the result now; confine yourself to the interviews with him. \Vas there 
anything said in that conversation with reference to any money being used '(-A. Mr. Chair­
man, all that was said in relation to money matters and things of that kind was entirely 
confidential, and I cannot, under the present circumstances-I do not think I am doing jus­
tice to any gentleman to break confidence. 

The CHAIRMAN. It is your duty to answer the question. 
The WITNESS. I hope the committee will excuse me individually from answering any 

questions about confidential matters. I beg the committee to excuse me. 
The CHAIRMAN. The gentleman who asks you the question is entitled to have a fair 

and fn 11 answer. 
Mr. BASS. Was there any conversation had with reference to using money 1 If so, 

state what it was. 
The WrrNESS. I hope, gentlemen, you will excuse me answering any question of that 

kind in relation to money matters. Certainly all conversation of that kind that took 
place was a matter of confidence betv;een me and 1\fr. Greene; and I do not think it is 
honorable in me appearing before a committee to make any statement of confidential mat­
ters that took place ten years a.go. 

The CHAIRMAN. Do you decline to answer? 
The WITNESS. I do not want to be impertinent, and I do not want to do anything 

to be censured; but I do not think I am doing my frient.ls justice who interested them­
selves--

The CHAIRMAN. That is a matter of which we are to bt: the jwJges; not you. It is your 
duty to answer the question put to you. 

1\fr. BASS. I insist upon the question, and upon an answer to it. 
The WITNESS. Has this committee power, Mr. Chairman? 
'l'he CHAIRMAN. We are armed with full po\Yer, or, if not, we can obtain it, aud we are 

entitled to have your answer. 
'!'he WITNESS. Please answer me this: 'Yhat course will yon take, suppo~ing I Jo not 

answer~ 
The CHAIRMAN. 'l'bat is for the committee to determine hereafter. 
The ·WITNESS. Every citizen bas his rights, you know. 
The CHAIRMAN. That is a matter for subsequent determination by the committee . It is 

for you to determine now whether you will or will not answer; anu wht!n you have deter· 
mined that, we will announce our determination. 

'l'he 'VITNESS. Well, Mr. Chairman, I desire you to give me a little longer time. I didn't 
suppose that this question was going to be put directly to me, and I thiuk, under the cir­
cumstances, in justice to my own feelings, 1 would like to take a little longer time to pre­
pare to answer any questions, particularly about money matters. 

Mr. KERR. Mr. Chairman, I desire to say to the committee that if this witness's remarks 
have any relation to anything that ever tran!>pired b~:~tween him and me as being confiden· 
tial, he mnst not so regard it here. I want that distinctly understood. I expect him, at his 
own pleasure, to tell the truth. 

The WI1'NESS. Does Mr. Kerr want me to tell the truth ? 
Mr. KERR. Yes; and nothing but the truth. 
The WITNESS. Then I will tell the truth. 
Mr. BASS. Answer the question that I aske(1. 
The WIT?iESS, [standing. J I would rather 1m:ke the std Jment myself, and tlwn you can 

cross-question me after. 
Mr. BASS. You will have to be seated and answer the questions of the committee. State 

what took place between you and Greene, if auythiug, with refi.rence to any money trans c­
tion concerning this appointment. 

A. Yes. Mr. Greene told me that if I could procure him a commission Le wou!J pay me; 
that he would give me money to pay for it. 

Q. What further ~-A. Will I go on ? 
Q. Yes; we want the entire story.-A. \Veil, I told Greene that I thought it would be 

impossible for me at that period of time to get him a commission, but I would search in the 
House ofRepresentatives and see if any vacancy existed as a lieutenant in the Army. I 
found no vacancy until I came across the Hon. Mr. Kerr, now present Speaker of the House. 
I spoke to him about the circumstances. He said he had made a nomination of a gentle­
man from his district, but that he hadn't come forward to qualify. I stated to l\Ir. Kerr that 



CHARGES AGAINST :M. C. KERR. 489 

I had a friend from New York City, Captain Greene, who stood well, and that if be would 
give me the appointment I would pay him for it. Mr. Kerr told me to come to his house 
that evening or the next evening. I called at Mr. Kerr's house and I had a conversation 
with him. Mr. Kerr asked me where I come from. I told him New York City. He asked me 
what member of Congress I was in company with. I told him the Ron. William A. Dar­
ling, and that I was a personal friend of the Hon. Henry J. Raymond. He asked my poli­
tics. I told him I was a republican. I told him Greene was a republican, but not an 
active republican. He told me that he had already made a nomination, but the gentle­
man hadn't qualified for the position, and he was getting tired of waiting for him to qualify. 
He asked about the references of Greene. I told him he bad good references-first rate. .Mr. 
Kerr appointed an interview with Greene and myself. That interview took place. Mr. Kerr 
seemed to be pleased with Greene- and his references-the letters of recommendation that he 
had in his possession. 1\Ir. Kerr knows that we was, the whole three of us, at his house 
down here the second night after that. '!'hen he told me to stop in again and see him about 
the matter. I stopped in. He told me that he wanted Greene to get some recommenda­
tions from some of his democratic friends in New York City, so that your friends [speaking 
to Mr. Kerr] in Indiana, if they would ask you why you appointed this man, you would 
have the papers to show that be was recommended by some democratic influence in New 
York. I asked Greene if he could get those papers, and hl'\ said he would try; and he got 
them and banded them to me in the House of Representatives. Next evening I went and 
had an interview with 1\lr. Kerr at his residence. I asked him how much money. :Mr. 
Kerr said if it was worth anything it was worth $500. I stated to Mr. Kerr that I thought 
Mr. Greene hadn't $500 ; that he was pretty poor, but I thought be could raise may be $-100 
or something like that amount. Mr. Kerr didn't seem to be pleased with the small amount 
of money; it was not enough ; but he didn't say anything more about the money matter. I 
saw Captain Greene that evening and told him that Mr. Kerr wanted $500, and he said, 
"What will I do? I have not got $500 in my possession; all the money I can raise is 
$~00." Says I, "I will make up the deficiency ; we will make it $450; I will make np 
the deficiency." Mr. Greene counted out $400 !o me in fives and tens and twenties; he 
found that he could spare $10 more, because he was going home that night, and he gave 
me $410. · I took the $410 and put it in my pocket. I went over to my room and added $40 
more to it. Greene told me he would forward me the $40 when he got to New York. I 
kept the money in my possession for about three or four days. One afternoon about 2 
o'clock Mr. Kerr came out to me when I was on duty at the east door of the House of Rep­
resentatives, and called me one side to the steps leading down the hallway, and says he, 
"Harney, I will take that money now." I had it in a roll this way, [illustrating.] I took 
out the roll of money and banded it into Mr. Kerr's hand, and he put it in his pocket. Says 
he, '' I will go up to the War Department this afternoon and I will fix this matter of 
Greene's." In about six or eight days after that I received, through the post-office, a regis­
tered letter with $40, making up the deficiency of the money that I had advanced for Cap­
tain Greene. I am prepared now, gentlemen, to be cross-examined. 

By 1\fr. BASS: 

Q. How many times did you go to see Mr. Kerr in relation to this m>ttter ?-A. Three 
times altogether to his house. Of course I had sp }ken to him abJut the matter, be~ m~e I 
was deeply interested in the matter previously. 

Q. Did Greene accompany you 1-A. One time, to :Mr. KPrr'::; house. 
Q. Where did Greene stop at that time ~-A. At a priva.t~ boar<ling·-hou>e O\'er here; a 

cheap boarding-honse, you know, because he was poor. 
Q. Where did yon stop ?-A. I stopped over here in a house near the depot. with au old 

lady, :Mrs. l\Iurray. 
Q. Were you and Greene stopping at the same place ?-A. No, sir. 
Q. Did you have anything to do concerning the introduction of Greene to :)Jr. Ken ?­

.A.. 0, yes; certainly. Mr. Greene was a stranger to Mr. Kerr until I introduced him: 
Q. When and where did that take place ?-A. I introduced him, I think, in the hall so:rB­

where around the door; a slight introduction; but there was no talk about any of this 
business done around there at all. 

Q. After the introduction, when did you make the first visit to Mr. K-3tT ?-A. It wa<; all 
done, to my best recollection, inside of ten da_ys; the whole thing. 

Q. On the evening that you went with Greene to Mr. Ken's room, was anything said 
with reference to money ?-A. Not in the presence of 1\lr. Greene. Mr. Kerr never spoke to 
Mr. Greene about money matters, to my knowledge. 

Q. Where did Mr. Kerr live at that time ?-A. He lived in the street running the sa:11e 
way as Pennsylvania avenue, on the left; the street next to Pennsylvania aveuue on the 
left. I forget the name now. He occupied a large back room. 

Q. \Vas that where yonr interview took place with him ?-A. Yes, sir; about that bn~i­
ness matter. 

Q. When diu you first disclose these ci1cnmstances f-A. Well, I didn't disclose it. I 
don't know how it got out; it got out somehow or other. I was in the appraiser's offi:!e, 
and the appraiser, one of the most honest men that ever lived on earth, \Villiam A. Darling-
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the papers, as everylJ, dy knows, ran him down and said he was Jishonest; and they made 
a personal attack on me iH the discharge of my duties there, and ridiculed me, and things 
of that kind; and I stated then that I was proud to say that the Hon. William A. Darling 
had never sold a commission, nor ever received any money for any appointments that he 
had ever made in the Departments ; because, if be did, I would have known it; and then, I 
suppose, by making those remarks, which a person would do through excitement, somebod v 
catched it up. • 

Q. Did you say anything upon that occasion with reference ~o this transaction which you 
have detailed here ?-A. I did. I made an allusion that the democrats in vVashington was 
making attack on the republicans when they were more guilty than the r<'publicans. I said 
they ought to cover their own tracks and let the republican party alone. 

Q. Do you know a 1\Ir. Moore, of New York ~-A. I do. I saw him once or twi~e. 
Q. State whether or not you had an interview with Mr. Moore in relation to this matter.­

A. There is a gentleman named Moom who called to see me one morning in the appraiser's 
office. 

Q. When was that ?-A. I could not tell you when it was. 
Q. Tell as near as you ca11.-A. I left the office on the 29th of April, and I suppose it was 

two months ago fully. He showed me a copy of a letter that he said was wrote to Mr. Kerr 
in .,Vashington. He read it to me. I told Moore that I knew nothing of the author of the 
letter, directly or indirectly. 

Q. What else, if anything, took place between you ?-A. There was nothing more. He 
t:;poke about it; that Mr. Kerr was Speaker of the House of Representatives. I told him I 
knew he was, and he was a very fine gentleman, and I was glad to see he was there. He 
said he would have a committee to investigate the matter, and I said "The sooner the bet­
ter." I treated Moore, I thought, gentlemanly. There was nothing more transpired about 
it. It was wrote out, you know ; a copy of a letter that he said was wrote to Mr. Kerr. It 
stated in there that I didn't want to come before the committee, and I am sure I didn't want 
to come before the committee. I have avoided all I possibly could of this thing. That is 
the reason I ha•e come before the committee now, because the newspapers haYe slandered 
me shamefully, and said I was hiding and bought r;p. 

Cross-examination by Mr. ELLIOTT: 
Q. Where were you born ?-A. In "\Vestchester County, New York. 
Q. What is your age ?-A. I will be forty-eight next year. 
Q. What is your business 1-A. I have not any business now. 

· Q. What business have you followed since you reached your majority ?-A. I "·ill tell 
you. I was in the comptroller's office in New York City for four years, under Comptroller 
Howes, in the finance department. From the comptroller's office l was in the custom-bouse, 
under the Hon. Abram Wakeman. Then I came to "\Vashington ann spent a year. Then, 
when I left Washington, I was appointed assistant assessor of internal revenue, and Ire­
mained there until Mr. Darling was appointed collector, and he made me the outside deputy; 
and after he was made appraiser. he appointed me to the position I resigned a few weeks 
ago. 

Q. \Vhat period of time do those various employments embrace ?-A. About twenty 
years; since the republican party has had power. 

Q. Have you been a republican since the party came into power ;-A. Yes, sir. 
Q. What were you before that '-A. Always a republican; I was a whig before. 
Q. You were hrought to Washington by Mr. Darling ?-A. Mr. Darling had me appointed 

in Washington for a change. 
Q. During what year and what month was it that you had the first interview with Mr. 

Kerr in respect to the appointment of Greene? -A. It was about ten days prior to the mak­
ing of the appointment. 

Q. 'Vhen was that 7-A. You can get the record in the 'Var Department. 
Q. l want your testimony on that point.-A. I don't know, sir; I can't tell. I have not 

kept a record of these matters at all, because I didn't suppose it would ever be needed. 
Q. Can you not tell us what year it was '( -A. It was in the spring of 1866. Mr. Greene 

was commissioned on the 20th of July. 
Q. And it was about ten days before that that you had that interview ?-A, Ko, sir; it 

was not ten days before that: it was ten days before he was nominated or recommended by 
Mr. Kerr. 

Q. How long before he was nominated was it that you had this first interview with Mr. 
Kerr respecting his appointment ?-A. Do you mean how long· after my interview was the 
appointment made 7 

Q. Yes.-A. 0, I suppose ten days or two weeks. 
Q. Then, between the first interview that you had with 1\Ir. Kerr and the date of Greene's 

appointment there was a period of two weeks ?-A. I should think so ; of course I don't rec­
collect the time exactly. 

Q. What is your best recollection ?-A. I should think it was that. He did not get his 
appointment until the :20th of July, and--

Q. Do not argue the matter, but give me the best of your recollection,-A Well, I don't 
understand the question. 
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Q. I want the best of your recollection as to how long it wa:; from the date of your first 
interview with Mr. Kerr until the date of Greene's appointment.-!.. Do you mean the dat~ 
of Mr. Kerr's nomination of him ? 

Q. Yes.-.A.. I should think it could not be over ten or fourteen days. 
Q. So that the whole business was concluded in ten or fourteen days ?-A. Yes; tl ere 

was not much time. 
Q. Who introduced you to Mr. Kerr ?-A. Myself. 
Q. You introduced yourselff-A. Yes, sir. 
Q. Did you tell him your name ?-A. He !wowed my name. I was attached to the 

House. 
Q. How do you know that he knew your name ?-A. He called me by name. 
Q. Had you ever had an interview with him before on any subject ?-A. Never. 
Q. Did you ever approach him for an appointment or anything else ?-A. No, sir; noth-

ing else. 
Q. \Vere you on intimate terms with Mr. Kerd-.A.. Yes, sir; the best of tern1s. 
Q. What do yon mean by that ?-A. I mean kind, friendly regard for him. 
Q. Did you ever visit him '1-A. Not until I had business. I visited him altrgether three 

times; never on any other business than this. 
Q. You never were at his room before ?-A. No, sir. 
Q. And never had any conversation with him before ?-A. No, sir; only on this busi-

ness. 
Q. Did Mr. Kerr know your antecedents ?-A. He did. 
Q. Who communicated them to him '-A. He asked me and I tolJ him. 
Q. Did you tell him wbA.t you have stated here as to wh~re you were born and where yJu 

had be~~ employed 1-A. He didn't ask me any questions of that kind ; be asked me what 
my pohtJCs was, and he knew where I came from. 

Q. You told him your politics ?-A. Yes. 
Q. Your first interview \vith him occurred in the Hbuse of Representatives ?-A. Yes, 

sir. 
Q. You went to his seat?-A. I don't know as I diu; I can't recollect anything about 

that. 
Q. He saiu that he had nominated a man first from his own district f-A. Yes. 
Q. \Vhat was the name of the man '-A. I don't know. 
Q. For what position ~-A. Second lieutenant in the Regular Army. 
Q. Did you offer to pay him at the time you spoke to him ?-A. I told him of course I 

would pay him. 
Q. At the first interview ?-A. Yes. I told him it was l\ matter of business. 
Q. What did be say?-A. He didn't make any reply then; he told me to come and see 

him at his room. 
Q. Did he demand pay of you ?-A. He did not; not at that time. 
Q. Then your next interview took place where f-A. In his room. 
Q. Where was that room ?-A. Up the street here somewhere; I don't know exactly­

in Washington. 
Q. Was it a first or second story room; front or back ~-A. A couple of steps up, and 

level with the walk, I think. I am not positive about it. l\1y recollection is not distinct 
about the room. 

Q. \Vas it a fi·ont or back room ?-A. I think it was a back roo!I!. 
Q. Whom did you meet at Mr. Kerr's room ?-A. Only Mr. Kerr himself. 
Q. You never met any one else ?-A. No, sir. 
Q. Did you go there by appointment ?-A. Yes, sir; I went there on that business. 
Q. \Yheu you went there what did you say to Mr. Kerr 7-A. Well, what I have said here 

already. We talked on the subject. 
Q. State what you said.-A. We talked about the appointment of Greene, and I told him 

that Greene had good letters of recommendation in the volunteer army, and that it would be 
entirely satisfactory. 

Q. Had you made an arrangement at that time with Greene to pay for this commissiou ?­
A. Greene knowed that he had to pay for the place before he got it. 

Q. He "!mowed" he would have to pay for it f-A. Yes, sir; who would give him a 
place without paying for it? 

Q. \Vas that your rule, to obtaio places for pay '?-A. It 'vas in that case, for I could not 
get it in any other way; all the other nominations were made. 

Q. How did you know about all the other nominadons ?-A. I did not say about any 
other; I said about this place. 

Q. What reason bad you to believe that you would be obliged to pay for the place ?--A. 
Because I had no claim on Mr. Kerr. ·what claim hacl I on Mr. Kerr to get a position for 
my friend in New York City when Mr. Kerr lived away off in Indiana? 

Q. \Yby did you go to Mr. Kerr ?-A. Because I wanted to get a place for my friend the 
best way I could. 

Q. How many other members of the House of Representatives did you b10w personally iu 
li:l66 ~-A. I knew a great many, 
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Q. Diu you lmow them intimately ~-A. 0, yes, sir. 
Q. Did you apply to any other one ?-A. No, sir; becans., I un<lcrstoo<l the vacancies 

were all filled, with the exception of this place. 
Q. At this iaterview at Mr. Kerr's room, did you mention money to him?- A. I menlioned 

money when I first spoke to him. 
Q. I understaud that. Now, did you mention it at the first interview at his room ?-·A. 

A. No; nothing was said on the subject. 
Q. What did he say at that time ?-A. There was nothing said on the subject of money. 

\Ve talked about the references and other matters. 
Q. Did he make any inquiry as to your motive in seeking this appoiutment ?-A. Well, 

l1e did not suppose that I was going to tell that. It was a matter of confidence. It is a 
confidential transaction, as I notified you when I first came into this room. 

Q. Did you state to 1\Ir. Kerr why you were seeking this appointment ?--A. Yes, sir; I 
stated that I wanted to take care of my friend. 

Q. Did you state to Mr. Kerr that you could not get this place without money, as you 
had stated to Mr. Greene ?-A. No; I h•ad no occasion to state that, because I notified Mr. 
Kerr that I would pay him for his trouble. 

Q. In advance !-A. Certainly, sir. 
Q. Did you tell him the amount ~-A. No; that was the last thing fixf.d. 
Q. That was fixed after the appointment was obtained 1-A. No, f!ir; the amount was the 

last thing; I bad three interviews with him: first, talking on the subject; next, with 
Greene; and next, finally, myself, about money matters. 

Q. How long after the last interview was it before the nomination was made ?-A. I can­
not recollect. 

Q. Had the appointment been made when you paid Mr. Kerr ?-A. No. sir; not until 
after I pai!I him. 

Q. How long after tl1at was it before the appointment wa-; made ?-.A. Mr. Kerr said he 
was going up to the ·war Department; going to make the nomination right away. 

Q. No matter what he said; how long was it before the nomination was maue ?-A. I 
cannot recollect. 

Q. What was the date of the appointment f-A. Greene was commissioned on the 20th of 
July. 

Q. How many days elapsed between the date of the appoiutment and the <late of his com­
mission '-A. There must have been, I guess, two months; I don't know, but a long time, 
anyhow ; I should think it was two months. 

Q. Then you paid the money two months before Greene was commissioneJ ?-A. Yes ; 
you see he had to be nominated first; yon understand the regular course. 

Q. Did you see Mr. Kerr in the mean time ~-A. I saw him frequently and spoke to him 
about the matter, and he said it was all right. 

Q. Where did you see him ~-A. In the House of Representatives. 
Q. At his seat ?-A. Yes, sir; at his seat, or any other part of the House. 
Q. Did you ever see him in company with any one else? -A. No, sir. 
Q. Did you speak to him in the House of Representatives whiie he was at his seftt upon 

this subject f-A. I do not recollect. 
Q. Who sat next to Mr. Kerr7-A. I do not know. 
Q. To whom did you first make the statement which you have made in this committee w­

day Y-.A. I do not recollect that, either. 
Q. Did you ever make it to any one ?-A. Yes, sir; I made it in the appraiser's office; I 

stated in the appraiser's office the circumstances which I have mentioned before. 
Q. When did you state that 1-A. The time the papers were abusing me. 
Q. When were the papers abusing you ~-A. About three months ago, I guess. 
Q. For what were they abusing you ?-A. \Yell, in relation to certain matters. It was 

not me personally, but other individuals in the department. 
Q. I thought you said they were abusing you 7-A. They were abnsing me politi..:ally. 
Q. What papers 1-A. The Sun, Herald, and Tribune. 
Q. Of what dates 'l-A. I don't recollect the dates. 
Q. How long ago 7-A. About three months, I guess. 
Q. How long is it since you resigned ?-A. I sent in my re::;ignation dated the :Wth of 

April. 
Q. Why did you resign ?-A. w·ell, because there was a chan~e in the department. 
Q. Wbat change in the department ~-A. Another gentlcm:m took charge of he office, 

and I thought I--
Q. Who were your superior officers during your service in that office 1-A. \Villiam A. 

Darling. 
Q. Who else ?-A. That is all. 
Q. Had you no other superior officer but ·william A. Darling ~-A. I bad no other. 
Q. What relation existed between you and William A. Darling ~-A. Honesty and friend­

ship. 
Q. Row long has the friendship prevailed ?-A. Twenty-five years . 
Q. How long has the honesty prevailed '?-A. Always. 
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Q. You and '\Villiam A. Darling are both hm:cst men ?-A. I think so; yes, sir. 
Q. Did you state to William A. Darling what you have stated to this committee ?-A. 

No, sir. 
Q. To whom did you state it ?-A. I stated it to this committee. 
Q. To whom else before the committee ?-A. I have not stated it to anybody in pa: ti~ular. 
Q. To whom in general, then 7- A. Well, nobody. 
Q. You have not stated it at all '-A. Yes, sir; I have made remarks outside since this 

scandalous lra'1faction had come np, the impeachment, that people ought to clear their own 
skirts. 

Q. Have you made any affidavits on the subject '-A. No, sir. 
Q. Were you ever solicited to do so by anybody ?-A. No, sir; I re!"med every controv ~rsy 

ou the subject. 
Q Who applied to you to get up a controversy ?-A. I do not know. 
Q. Then how did you retuse it t--A. Because indiYiduals approa.checl mr, and I said I 

would not talk about it. • 
Q. Who approal:hed you ?-A. Individuals in New York City. 
(~. Name some of them.-A. I cannot name them. 
Q. You do 11ot know them ?-A. No, sir. 
Q. Would a man yon did not know approach yotl on this subject ?-A. Yes, sir; they do, 

for gossip's sake. 
Q. How would they know anything about it unless you bad mentioned it 7-A. I do not 

know. I understood that Captain Greene--
Q. Did you treat it as a confidential matter?-A. I did, sir. 
Q. Did you not decline to tell this committee the story becausQ of its confidential char­

acter 1-A. I did, until they forced me to. 
Q. If it was confidential as to the committee this morning, was it not equally confidential 

before you came before the committee ?-A. I considered i~ confidential, but the committee 
would not excuse me. 

Q. That is not the question. I ask you if you made this statement to any other person 
before you came before the committee. What is your answer to that ?-A. There was an 
allusion made about it, but not any open statement. 

Q. \Vhll.t was the extent of the allusion ?-A. Well, there was always a mystery hanging 
over how Greene got his appointml:.'nt through me. 

Q. How was there a mystery about that ' --A. Because Greene, I understood, made some 
remarks about it. 

Q. Who knew that he had got it through you ~-A. Everybody in New Y01k knew it. 
Q. How d1d they know it ?-Because Greene told them. 
Q Did you ever tell them ?-A. No, sir; Greene told them. 
Q. Well, you were a republican, Greene was a republican, the House was republican, the 

Administration was republican; now, why was there any mystery about it at that time or 
since t You were a friend of Darling and a friend of the Administration and a friend of 
the House; why, then, was there auy mystery about Greene's appointment~ -A. Well, I 
don't know aS' there was any mystery. 

Q. Did not you say there was ?-A. Some people s'Rid there was a mystery. 
Q. Who said so 7-A. Some individuals in New York; I could not name them. · 
Q. Give us one name. -A. I cannot recollect the names now. 
Q. Give us the name of some person to whom you have told or alluded to the fact that 

you had procured this appointment through Mr. Ken·.-A. I don't recollect at present about 
anything of the kind. 

Q. I will pause a moment and allow you to refresh your recollection.-A. [After a pause.] 
I think I mentioned the fact to William A. Darling; I think so, but I am not positive. 

Q. Where? -A. In the appraiser's office. 
Q. \Vhen 7-A. Well, inside of a year. 
Q. What led you to mention that to Darling ?-~\.. A newspaper scandal. 
Q. Was there any newspaper scandal about this appointment 7-A. No, sir; not lately. 
Q. Has there ever been any newspaper scandal about it ?-A. Not that I know of. 
Q. And yet you say newspapPr scandal induced you to mention it to Darling; is that 

true ?-A. Yes; newspaper scandal in New York personally to him and me. 
Q. \Vas Mr. Kerr's name connected with it ia any way 7-A. Not that I kuow of. 
Q. Then what induced YO'l to mention it to Mr. Darling ?-A. Well, I mentioned it as 

1\ natter of confidence. 
Q. Did Darling receive it in confidence ?-A. I think he did, sir. 
Q. Whom else did yon mention it to ?-A. Nobody else that I know of. 
Q. How was the story traced to you then ?-A. I don't know. 
Q. You do not know how it was traced to you 7-A. No; I don't understand your ques­

tion. 
Q. You had mentioned it to no one but Mr. Darling, and that was in confidence. How, 

then, was the story traced to you outside 7-A. I suppose he mentioned it outside. 
Q. Who did ?-A . .Mr. Darling. 
<r Yon are certain yon did not mention it '!-A. I did not mention it outside. 
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Q. Tell us to whom you mentioned it to inside.-.A. In the appraiser's office? 
Q. Yes, and when you mentioned it.-A. I don't recollect mentioning- it to anybody. 
Q. Do you recollect that you did not mention it to anybody '!-A. No, I do not. 
Q. Then yon may have mentioned it 1-A. I may have mentioned it. 
Q. What induced you to mention it ?-A. \Vel!, that is a matter thttt I cannot explain­

the reason I mentioned it. 
Q. How long bad you been ou intimate terms with l\Ir. Kerr before you approached him 

on the subject of this appointment ?-A. \Yell, I was always intimate with ~Ir. Kerr in the 
House. 

Q. Describe what you mean by intimate.-A. To pass the time of dny. 
Q. Is that the extent of your intimacy ?-A. Yes, sir. 
Q. When you undertook this business of procuring this appointment for Greene, did yon 

and Greene agree upon any partit:ular bum of money that yon were to receive ?-A. :So; 
because Greene did not know bow much it was going to cost. 

Q. Who fixed the quantum of funds necessary to carry the matter through, yon or 
Greene ?-A. Greene paid me the money. 

Q. Who fixed the amount ?-A. I paid Mr. Kerr all the money that I received. 
Q. Who fixed the amount of money ?-A. I did not pay Mr. Kerr the amount that he 

wanted, because I hadn't it. 
Q. State distinctly what amount he wanted.-A. He wanted $500; he said if it wa!' 

worth anything- it was worth $500. 
Q. And Mr. Kerr made that demand of yon at the first interview ? -A. No, sir; at th<' 

third interview. 
Q. You smd a while ago that you had arrang-ed in the beginning to pay him.-A. 'Veil, 

I did not arrange to pay a certain amount; I said that my friend would pay what he 
could. 

Q. You then adjusted the matter with Greene afterward ?-A. Yes, sir. 
Q. And Greene paid you $410 and yon added $40 to it, and yon paid ~11'. Kerr $450 ; i'l 

that the statement you have made ?-A. Yes. 
Q. Is that true ?-A. It is, as far as my knowledge goes. 
Q. Well, how far does your knowledge go ?-A. Well, I think my knowledge is corred 

to trace it back to that time. 
Q. You cannot be mistaken about it ~-A. I don't think hardly that I can. 
Q. Your memory is good, is it ~-A. Pretty good ; it has been so far. 
Q. And you recollect what you have done and how you have been employed and when• 

you have lived dunng the past twenty years ~-A. Yes, sir. 
Q. How old are you 1-A. Going on forty-eight. 
Q. Then you ran through twenty-seven years a while ago in your answer ?-A. Yes, sir. 
Q. Do you remember everything that bas transpired during· that period ?-A. Yes; I recol-

lect since I was nine years old, ten years old, eleven years old; and I always worked for my 
living all my life-time, hard. 

Q. Yes, it seems you did. Now you think you ran not be mistaken about what you have 
stated to the committee ?-A. No, sir; I know I aint mistaken about the moriey, for I made 
up the deficiency. 

Q. What were your duties in the House of Representatives ?-A. Assistant doorkeeper 
on the east side of the House. 

Q. Tell us what that means.-A. Excuse me, but I think you have been so long here you 
ought to know what a doorkeeper's duty is. 

Q. Well, I do not l.now. I have never filled a place of that kind. I want to get somP 
itlea of what your duty was. You stood at the door and went in and out with messages, di l 
you not ¥-A. No; I bad a page to carry messages. 

Q. Your dutiP.s commenced at 12 o'clock and ended with the adjournment of the Hou'-'e 
each day?-A. Yes; only when we had night sessions. 

Q. Where did you spend your evenings ~-A. Around 'Yashingtou. 
Q. Where ~-A. Everywhere. 
Q. Tell us some particular pl:-tce.-A. ·well, some nights, Snntltty nights, I went to church, 

and some nights up to \-Villard's. 
Q. What church do you attend ?-A. I attend the :Epist!opal Church; am1 some nighrs 

around in society, male and female society. 
Q. Whom did you know in Washington ?-A. I don't know anybolly now. 
Q. Whom did you know at that time?-A. \Yell, I knew those that I came in cont,Ld 

with. 
Q. Name some persons whom you knew.-A. Do you mean members of Congress 1 
Q. Yes, or anybody else.-A. They are all out and dead now, the members of Congresp, 
Q. That does not make any difference; I want some of their names.-A. Well, the dele-

gation from my own district; Mr. Darling was a member and Mr. Raymond was a member. 
Q. Did they both represent your district ?-A. No, sir; they were in separate districts. 
Q. Whom else did you know 1-A. I knew Mr. Kerr, and I knew :\-Ir. Niblack, his frien 1, 

by sight. 
Q. Were you intimate ·with Mr. Niblack ?-A. Only socia1JTy, just to paf:s the time of d11y. 
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Q. Just as you ""ere with 1\Ir. Kerr f-A. Yes, sir. 
Q. Whom else did you know 7-A. I don't recollect now. 
Q. You lived here a whole Congress, did you not ?-A. Yes, two sessions. 
Q. And you passed your evenings at Willard's and at church and elsewhere ?-A. I J:a'3:;ed 

my evenings around the same as any other gentleman. 
Q. I do not rlonbt that. Whom Jid you know in \Vashington at that time ?-A. Those 

that I knew then I forget all about them now. 
Q. You do not remember at all ?-A. No, sir; I eannot. 
Q. Did you know many persons in this city ?-A. Not a great many. 
Q. About how many ?-A. It is impossible for me to tell. 
Q. vVhere did you board during the time that you lived in Washington ?-A. I boarded 

down this street here, near the depot, part of the time, and then I boarded up iu another 
place ; I forget where. 

Q. 'Wh1tt was the name of yonr landlorJ ~-A. I cannot tell. 
Q. You cannot tell the name of your landlord ?-A. No, not now. I had a room and took 

my meals at a restaurant. 
Q. \Vhat was the number of the honse ~-A. They did not have any numbers in Wash­

ington. 
Q. What was the street ~-A. North Capitol street. 
Q. Was it at this side of the depot or the other side 7 -A. I boarded up there one spell, and 

then another spell clear back here; I don't know the street. 
Q. Whom did you board with there ~-A. 1 forget his name. 
Q. What members of Congress did you visit while you were living in \Vashington ?-A. 

I did not visit any members of Congress. 
Q. But you testified awhile ago that you knew a great many of them ·?-A. \Vell, that 

does not mean that I visited them at their houses. 
Q. I merely want to know what particular members you visited. Did you visit any?-

A. Never, unless I had business. 
Q. \Vhom did you visit on business ?-A. I don't recollect. 
Q. Did you visit Mr. Niblack J-A. No, sir. 
Q. You visited Mr. Raymond, did you ?-A. Yes, I visited RaymonJ. 
Q. Raymond is dead, is he not 1-A. Yes, sir. 
Q. You visited Mr. Darling, of course; now name some others.-A. I cannot recollect any 

others. · 
Q. What prominent persons do you know in the city of New York, without distinction of 

party, race, or color ?-A. I cannot recollect, sir. I can make up a, list to-morrow and 
furnish it. 

Q. I do not want your list to· morrow. I want your testimony now. 
No answer. 
Q. When did you leave :New York ?-A. I.,ast night. 
Q. Did you come in obedience t • a subpoona 7--A. Yes. 
Q. Where were yon subpoonaed ~-A. There was a subpoona left at my hons.e a week ago, 

I think. 
Q. When and where did you last see Mr. Greene ~-A. I s::~.w him in New York City. 
Q. When ·?-A. I guess about a week or ten days ago. 
Q Did you have any conversation with Greene on this subject then ?-A. Yes. 
Q What did you say to him ?-A. I told him thai I hoped I ''"ould not have to come 

before the committee. 
Q. Why did yon tell him that ?-A. Because I did not want to come. 
Q Was there anything said about the committee at that time ?-A. Yes. Greene said that 

parties had been to his bouse getting affidavits and statements. 
Q. Diu you tell Greene tb~tt you hal paid Mr. Kerr money ?-A. Greene knew that I bad 

paid Mr. Kerr money. 
Q How tlid he know it ~-A. Because he had confidence in mv word. 
~· Did you tell Greene that you had paid Mr. Kerr money ?_::A, Yes, sir; I told Greene 

-1 notified him that I p11.id .\Ir. Kerr the money that he gave me immediately after I 
received it . 
. Q. When you applied to Greene for the money you told him you wanted to pay ~Ir. Kerr 
for the eotumi~sion (-A. Mr. Greene had the money to get the commission. 

Q When yon applied to Mr. Greene for the money, did not you tell him you wanted it 
for Mr. Kerr ?-A. I didn't apply to Greene for the money. He handed me the money in 
advanee. 

Q. Why did he hand you the money ?-A. Because he knew that ' I had to pay for the 
eontmiflsion-to buy a commission for him. 

Q. Did you have any conversation with Greene by which he was informed tllat you would 
be obliged to buy the commission ?-A. 0, yes. 

Q. You told him you would be obliged to buy it 7-A. No, I didn't bll him; he told me; 
he authorized me to buy a commission. 

Q. '1 hat was before you approached Mr. Kerr?-A. He said that l.e would be willin6 t) 
pay a reasonable amonnt, if 1 could get it. 
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(l. Coming- baek to your previous statement, you say that Greene authorized you to buy 
a commission '?-A. Yes, sir. 

Q. ·what sum did he authorize you to pay for it ?-A. He didn't know how much it would 
C:v't. He said to find out how much it was. 

Q. And you undertook the job of buying a commission ?-A. I undertook the job to get 
the commission and pay for it. 

Q. Did you tell Greene that you had paid Mr. Kerr the $110 which he gave you ?-A. Yes, 
s:r; $~50. 

Q. You told Greene that ?-A. Yes. 
Q. Before he gave you the $410 did you tell him you wanted $450 f-A. I told him I could 

xwt get it any less, I didn't thinl• ; that Mr. Kerr wanted $300, and that I hoped we could 
raise the money. 

Q. Had Mr. Kerr fixPd the amount at that time f-A. Mr. Kerr said if it was worth any­
ti<ing it was ·worth $500. 

Q. But back of that, wheu you first t.ohl :Mr. Kerr that you would pay for it, did he fix the 
amount f-A. No; there was nothing said about the amount at that timP. 

Q. How long had you this money in your pocket before you paid it over to Mr. Kerr?-
A. I could not reeollect. I didn't have it very long anyhow. 

Q. Did you give Mr. Greene a receipt for it ¥-A. No, sir. 
Q. Did you have a receipt when you paid it out f-A. No, sir. 
Q. When next after paying the money did you see Greene, and where 7-A. Well, I 

ti.ink probably in a week. 
Q. Where ?-A. He came to Washington again. 
Q. Where did he stop 7-A. He stopped at a cheap lodging-house over there. 
Q. ·where was it ?-A. I don't know. 
~· Did you visit him ?-A. He visited me. 
(~. Did Greene know where you stopped ~-A. He had no occasion; he found me on duty. 
Q. He always visited you here 7-A. Yes, sir. 
Q. Then in about a week he came over from New York, and you told him you had paid 

Mr. Kerr ?-A. I told him I had given Mr. Kerr the money, and that he was nominated; 
and then he went home and forwarded me $40 through a post-office letter, which is now on 
record in the pof>t-o:ffice. 

Q. ViThen did you next see Grecnr, and where ?-A. I saw him frequently for two or three 
weeks. 

Q. Did you ever Lave any further conversations with him about paying money ?-A. No; 
there was no need of tbaL, because Le was nominated, and Mr. Kerr was doing the best he 
could for his interest. 

Q. I am not asking for your logic; I am asking for an ans,Yer. When did you see him 
hext, and where ?-A. In Washington. 

Q. Did you say anything to him then about paying Mr. Kerr the money ?-A. There was 
no more conversation about it, because it was finished. 

Q. This was ten years ago 7-A. Ten years ago. 
(l. Come down to the exact date, the first time since that appointment was made or 

tt!ndered, when you made the statement that you had paid Mr. Kerr.-A. I can't do 
that. 

Q. Was it in the year 186n-A. I don't recollect. 
Q. Eighteen hundred and sixty-eight '-A. I can't tell. 
Q. Eighteen hundred and sixty-nine f-A. You mean wLeu I mentioned the fact? 
Q. Yes, the first time you made the statement, after you made it to Mr. Greene, that you 

Lad paid the money to Mr. Kerr.-A. I can't recollect. 
Q. Was it in the present year~-A. In the present year I have mentioned the fact, as I 

ha,·e already stated. 
Q. Had you ever stated it before f-A. Not to my recollection. 
Q. Going back again, what induced you to mention the fact at all '1-A. Because the 

papers have made a personal attack on me as an individual. I didn't make any particular 
allusions to the fact publicly, and I didn't expect that the matter was going to become public 
tJ.t that period. 

Q. Had the attack of the newspapers upon you any connection with this transaction of 
yours with Mr. Greene ?-A. It had, because it said we were dishonest, that the republicans 
were all dishonest, and that the republicans in the administration of the appraiser's depart­
ment of the port of New York were also dishonest, and that I was aiding the dishonesty. 
That was in the papers I have mentioned. 

Q. And you state-d the fact that you had bribed a member of Congress, to prove that 
you were not dishonest ?-A. I diJn't say anything about bribing a member of Con­
gress. 

Q. What did you say ?-A. I mentioned the fact to a gentleman that he hadn't sold any 
commissions. 

Q. Th~t who bad not ?-A. The gentleman that I have spoken of. 
Q. 'Who was that gentleman ?-A. The gentleman I h~we already named-Mr. Dar­

ling. 
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Q. Did you say who had sold commissions ?-A. Yes, sir; I said that Mr. Kerr had sold 
me a commission for Captain Greene. 

Q. Tell us when you said that.-A. I don't know; inside of three months. 
Q. Where were you? -A. In the appraiser's office. 
Q. Who was present ~-A. Nobody but Mr. Darling and me. I suppose it leaked out 

outside somewhere. 
Q. Can you give me the name or names of any prominent republicans in the city of New 

York with whom you are on intimate terms ?-A. Every one of them, sir. 
Q. Do you mean by that in the city, or in the State, or in both ~-.A. I mean almost every 

prominent gentleman in the city of New York knows me since I was a boy-every promi­
nent gentleman in the republican party. 

Q. Give me the names of a dozen of them.-A. The Ron. Abraham Wakeman, the Hon. 
William A. Darling, Edwin B. Morgan, the collector of the port. 

Q. Who is he ~-A. I know him, I guess-Chester C. Arthur. Is that enough ? 
Q. No; name some more.-A. Col. C. M. Merserole. 
Q. Give me the names of any prominent men of the other political party with whom you 

were intimate in the city of New York.-A. I cannot, sir. 
Q. Do you know any of them ?-A. 0, yes; I know them, but I do not associate much 

in the men's company. • 
Q. You treated this matter between Mr. Kerr and you as confidential, you say. Did 

Mr. Kerr enjoin confidence upon you ~-A. Certainly he did. It was a confidential matter. 
Q. Did he say that it was ~-A. Yes, sir; he said of course it was a confidential matter 

between him and me; and that is the reason to-day that I said I did not want to disclose it. 
I would rather have went to jail, unless Mr. Kerr demanded me to state the facts. 

Q. But you did state the facts to Darling ~-A. I did ; but that has got nothing to do 
with here, before a committee. A good many things are talked of privately that are no~ 
made public. 

Q. You enjoined confidence upon Darling, did you not~-A. Yes, sir. 
Q. And you stated this matter to no one else ~-A. Not that I recollect of. I did not 

wish to. I was very sorry to have the thing get outside. 
Q. Have you, since the date of your last interview with Mr. Kerr which you have stated, 

ever met him or had any interview with him '-A. No, sir. 
Q. At any time or place ?-A. No, sir; the only time I ever saw him since was about 

nine years ago. I saw him and Mr. Niblack on the steps of the Astor House. 
Q. You never bad but the one transaction with him ?-A. No, sir; that was the last 

of it. 
Q. And you then commenced by offering him pay for an Army commission ?-A. Yes, sir; 

I told him I would pay him for his trouble. 
Q. That was the first transaction you ever had with him, and you have never had one 

since ?-A. I have not had any occasion. 
Q. Have you ever visited Mr. Kerr's room ~-A. Not after that. 
Q. How long did you remain in Washington after that ?-A. I left after Mr. Darling's 

time in Congress expired, at the coming in of the new Congress. 
Q. That was on the 4th of March, 1867, was it not ~-A. I think it was. 
Q. You remained, then, from May or June, 1866, down to the 4th of March, 1867 ~-A. 

I remained two sessions. 
Q. Did you ever approach Mr. Kerr's seat in respect to any business after that ?-A. 

No, sir. 
Q. You never held any conversation with him after that ~-A. No; there was no need of 

it. Greene was nominated, and that satisfied all parties. 
Q. I mean any conversation on that or any other subject ?-A. No, sir. 
Q. You were a stranger to Mr. Kerr~-A. Yes, sir; I was in one sense of the word. 
Q. Who first introduced you by name to Mr. Kerr 1-A. Nobody. 
Q. Did you teli him your name?-A. No. He asked me my name, and I told him at 

his room. 
Q. That was the first time you mentioned your name to him ?-A. Yes; I told him my 

name, and that I was from the city. 
Q. Then whe11 you spoke to Mr. Kerr at his seat he did not know your name Y-A. I do 

not recollect whether it was at his seat or where it was. 
Q. It was in the Capitol ?-A. Yes, sir; in the House of Representatives. 
Q. Who accompanied you in this visit to Mr. Kerr ~-A. I went first alone, next with 

Captain Greene, and then the last time alone. 
Q. Who was your associate door-keeper at the door ?-A. I had not any, I think. 
Q. You bad no associate door-keeper f-A. No, I do not think I had. There might have 

been a man there to help me occasionally. 
Q. Did you stand at the same door during the entire Congress ~-A. Yes ; the east door. 
Q. And you stood there alone?-A. Yes, sir. 
Q. Who was at the door when you went in to see Mr. Kerr on this subject,-A. 0, we 

always went in when we had business to call us in and out. 

H. Mis. 184-32 
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Q. How long did this interview at Mr. Kerr's seat last 7-A. Not very long. It did not 
take long for interviews. 

Q. Why did you state to the committee a moment ago that you decline to answer the 
question put to you by Mr. Bass as to the transactions attending this appointment ?-A. 
Because I had a delicacy in doing so. I did not want to injure Mr. Kerr's good name with 
his associates in the position that be occupies. 

Q. Is that the reason that you made the statement ?-A. Yes, sir; that is the delicacy, 
sir. 

Q. Did you ever have any delicacy before on any subject ?-A. Yes. 
Q. When ?-A. You can get witnesses to prove that. 
Q. You bad no delicacy in approaching Mr. Kerr and offering him money for a commis­

sion in the ArmyY-A. Not as long as be was willing to accept it. 
Q. But you made the offer ~-A. I did, but of course he could have refused it if he 

wished. 
Q. Are you a man of delicacy offeeling ~-A. Well, occasionally. It depends altogether 

upon the society that I am in. 
Q. What society are you generally in ?-A. I try to get in the best I cah. 
Q. Will you give us the names of some of the best society that you are intimate with?­

A. Yes, sir; gentlemen in New York City. 
Q. Who are they ~-A. Well, I mentioned some of them before. 
Q. Are those the gentlemen that you are intimate with '?-A. I am acquainted with those 

gentlemen. I think those are gentlemen of good standing. . 
Q. You bad no delicacy in mentioning this matter to William A. Darling ?-A. Yes, sir. 
Q. You volunteered the statement to Darling, did you not ?-A. I cannot recollect 

whether it was a volunteer statement or not. 
Q. What did Darling know about it~ I understood you to say that no one knew any· 

thing about it except yourself.--A. I do not know what be did know about it. 
Q. Then bow did you come to make the statement to Darling ?-A. I cannot recollect, 

unless Darling was here to prompt me. 
Q. No doubt that would be very desirable. Now tell the committee what reason operated 

upon your mind to induce you to make the statement which you made a moment ago, that 
you did not like to disclose this transaction because it was confidentiaL-A. I have already 
stated that fact twke. I stated to the committee distinctly that I did not want to expose a 
private transaction until Mr. Kerr, who is present, wanted me to go on and make the state­
ment. 

Q. Whom have you talked with about this case since you were subpcenaed ?-A. No one 
at all. I ba~e kept out of the way of everybody on the subject. 

Q. Have y~m had any conversation with any newspaper reporter ?-A. No, sir. 
Q. Never with one ~-A. On my honor. 
Q. Do you know any ~-A. I do not. 
Q. Are you acquainted with the New York editors, or any of them '?-A. No, sir. 
Q . .And you never have mentioned this subject to them '?-A. I never mentioned the sub­

ject to them. 
Q. Refresh your recollection and see whether you have ever mentioned the subject to any 

one except Mr. Darling.-A. I do not recollect that I ever did. 
Q. Did you know when you were subpomaed for what purpose you came ?-A. Yes, sir. 
Q. How did you know it '?-A. Well, I knew it because a gentleman had sent for me in 

New York City, and notified me that I would be subpcenaed to Washington to testify. 
Q. What gentleman ?-A. District Attorney Bliss. 
Q. V{hen did he send for you ?-A. He sent for me when I was in the appraiser's office. 
Q. Did he tell you for what purpose '?-A. He said in relation to this matter of Mr. Kerr. 

I declined to have any conversation with Bliss on the subject. I told him that I did not 
want to say anything, and did not want to be brought into this matter. 

Q. Who was present when you saw Bliss '?-A. I do not think there was anybody. 
Q. Did he show you any paper or writing ?-A. No, sir. 
Q. He merely said that you would be called to testify ?-A. Yes; that I would be re­

quired at a future time. 
Q. Then, as I understand your testimony, you are the only living person cognizant of the 

alleged fact of the payment of this money to Mr. Kerr ?-A. The only onE: in that transac­
tion we are talking about. 

Q. Is there any other transaction ?-.A. No, sir; and I am sorry there is that. 
Q. But you are the only person cognizant of that ?-A. Yes. 
Q. Greene derived his information from you; Darling derived his information from you? 

-A. 0, no; Greene knowed it ; Greene knowed all about the circumstance when it took 
~a~. . 

Q. Tell us what you mean by that remark.-A. Mr. Greene was aware, of course, that 
I paid the money that be gave me to pay for the position. 

Q. You told him you had paid it ?-A. I told Mr. Greene I had paid it, and I know he 
was satisfied that I did pay it. 

Q. This money was in currency, I understand you ~-A. Yes. 
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Q. In currency of the United States ?-A. Yes, sir. 
Q. Fives and tens 7-A. Yes; fives, tens, and twenties, I think, because it made quite a 

roll. 
Q. You remember the denominations, do you non?-A. Not distinctly. 
Q. There were no hundred-dollar bills ?-A. I do not think there was. 
Q. And no fifty. dollar bills ?-A. I don't think it. 
Q. No on·e-dollar bills ?-A. Indeed, I could not sa.y. 
Q. Where was Greene when he counted you the money?-A. He counted itjto me over 

in the Capitol; he did not count it; he just handed me $400, and told me to count that when 
I got home, and, said he, ''I have got money enough to go home with, and here is $10 for 
you." 

Q. Did he take it from his pocket T-A. Yes, sir. 
Q. And you put it in your pocket ?-A. Yes, sir; and then Mr. Kerr put it in his pocket. 
Q. I understand that, and $40 more 7-A. Yes. 
Q. Do you know where Greene obtained this money ~-A. 0, Greene's family have got 

property; he g<;>t it from his brother. 
Q. His family are wealthy, are they not ?-A. I do not know anything about~their cir­

cumstances, but he had the money anyway. 
Q. Where does his brother live ?-A. He kept a store at that time at 29 Madison street. 
Q You and Greene Wl:\re very intimate 7-A. Yes, sir; before he went into the Army we 

were more so. 
Q. Were you very intimate with him in the spring of 1866, when this transaction oc­

curred 7-A. Yes, sir; I was fliendly. I appreciated the act very much. 
Q. Appreciated what act 7 His giving you the $410 ~-A. I appreciated the act of Mr. 

Kerr in nominating Greene. 
Q. Where is Greene now located 1-A. I do not know. I think he Is in Washington. 
Q. Is he still in the Army ?-A. He is not, sir. I am very sorry to say he got cashiered, 

and disgraced the gentleman that nominated him. 
Q. I did not ask you about that.-A. I thought I would give you a little information. 
Q. Did you not tell Greene that you wanted the money to buy his commission ; and if 

Greene gave it to you, did not you put it in your own pocket and tell Greene that you had 
paid it to Mr. Kerr ?-A. Now, you know what I swore to! 

Q. I do, distinctly.-A. I swore to the truth, and, as God is in heaven, nothing but the 
truth, and Mr. Kerr knows that I gave him the money right at the door on the east side of 
the House. Let us drop that subJect. 

Q. Now, you have stated that Mr. Kerr said to you that this appointment was worth 
$500 7-A. He said if it was worth anything it was worth that. 

Q. That was the only figure mentioned 7-A. Yes, sir. Well, he said if it was worth any­
thing it was worth $500. 

Q. He did not say it was worth anything 7-A. Well, he said if it was worth anything it 
was worth $500. . 

Q. And after that remark of Mr. Kerr you put $450 in your pocket, and handed it to him 
on the steps leading from the east door of the hall. Is that the stQ.tement ?-A. I do not 
think it was on the steps; in the turn there. 

Q. In the lobby ?-A. Yes, sir. 
Q. Did you count out the money to Mr. Kerr 7-A. I did not. 
Q. Did you tell him what the roll contained ?-A. I did not. 
Q. Did you tell him what it was for ?-A. I did not. I had no occasion for that. 
Q. I ask yotl whether you did tell him 7-A. I did not. 
Q. Did you tell him whom it was from ?-A. I did not. 
Q. Please describe particularly the room or rooms occupied by Mr. Kerr at the time o 

your call upon him in 1866.-A. I have given you all the description that I am capable o 
giving. 

Q. Were they in the first story or the second ?-A. On the first floor, I think. 
Q. Front or back ?-A. I do not know whether he had the whole floor or not. 
Q. Was his room in which you saw him a front or a back room ?-A. My impression was 

that it was a back room. 
Q. I do not want your impression.; I want your statement.-A. Well, we will say it was 

a back room. 
Q. When you approached that house, how did you enter 7-A. By the door. 
Q. Did you ring the bell ?-A. I suppose so. I do not know. I do not recollect about 

that, ten years ago. 
Q. You have stated that you are a man of very good memory ?-A. Yes, sir. 
Q. You rang the bell, did you ?-A. I do not recollect. 
Q. Did you go into a house that yon had never visited before without ringing the bell ~--

A. I was invited to come there. 
Q. Did you go straight to Mr. Kerr's room ?-A. Mr. Kerr was at home and received me. 
Q Did you go from the door straight to his room 7-A. I think I did. 
Q. Did you see any person about the house 7-A. Not that I recollect of. 
Q. What time of day was it ?-A. It was in the evening. 
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Q. What time ?-A. I do not know; between the hours of 7 and 9, I suppose. 
Q. Did you have any difficulty in finding Ur. Kerr's room V-A. I think not. 
Q. I desire you to tell the committee distinctly about what date that was.-A. I cannot 

recollect the date ; I did not keep a memorandum of things of that kind. 
Q. Have you stated the month ?-.A.. No, sir; it was in the spring of the year, that is all. 
Q. Is there anything by which you can fix the date ?-A. No. 
Q. Did you state the time when this transaction occurred when you made the statement 

of it to Darling?-A. Mr. Darling was aware of the time when Greene was appointed in 
the Army. 

Q. You did not state the time to him, then ?-A. No, sir. 
Q. To whom did you state the time ?-A. Well, I did not state it to anybody, because it 

was published in the papers and everybody knew about it. 
Q. I am not speaking of the time he was appointed, but of the time of this mterview that 

you bad with Mr. Kerr at his room when he remarked that if it was worth anything it was 
worth $500.-A. No; I did not state the time. 

Q. Did you state at what time your first interview with Mr. Kerr occurred ?-A. No; I do 
not think I did. 

Q. Can you tell the committee within thirty days of the time when it occurred ?-A. No. 
I never mentioned the subject after that, one way or the other. 

Q. Can you tell the committee within thirty days of the time it did occur ?-A. Not unless 
I go up to the post-office and see when I receipted for a money-letter there. 

Q. That money-letter was a transaction between you and Greene, was it not ?-A. Yes, 
sir; to pay me for the money that I had paid for him. 

Q. How does that fix the date of your intervrew with Mr. Kerr ?-A. I cannot tell. Of 
course the other business was transacted before that time. 

Q. llow long before that?-A. In the spring of 1866. 
Q. In what year does that letter that you received bear date ?-A. 1866. 
Q. What month ?-A. I cannot tell. But it must have been either May or June. 
Q. Have you ever been indicted for any crime ?-A. Never1 sir; I have never been before 

a magistrate. · 
Q. How long did you say you had been a politician ?-A. Ever since the republican party 

has been in existence. 
Q. When did it first organize? In 1856, was it not-twenty years ago ?-A. Yes. 
Q. Have you ever been a witness in any case ?-A. Never. . 
Q. Have you ever been summoned to appear as a witness in any case ?-A. Never. 
Q. During the past twenty years, when you were not in public office, what business did 

you follow ?-A. Earning an honest living at any business I could find. 
Q. During the past twenty years, when you were not in public office, what business did 

you tallow ~ I asked for a specific a.nswer.-A, That is all the answer I will give you; that is 
all the answer I can give you. 

Q. Can you not tell ?-A. No, sir I have not kept a memorandum of my business. 
Q. Can you not tell the committee what business you pursued when you were not in pub­

lic office ?-A. There are different occupations; and I have always been employed at some­
thing. 

Q. Have you been in public office for the last twenty years consecutively ?-A. I have 
been in public office since 1858. 

Q. Are you in public office now ?-A. No, sir; I resigned in consequence of this trouble. 
Q. What were you doing between 1854 and 18587-A. I was assisting the Third Avenue 

Railroad. 
Q. You recollect that employment, then ?-A. Yes, sir. 
Q. You entered public office in 1858; in what office ?-A. In the comptroller's depart­

ment, New Ye>rk City. 
Q. How long did you remain there ?-A. Four years : as long as the term of comp· 

troller. 
Q. What did you do next ~-A. I went in the custom-house. 
Q. How long did you remain there ?-A. Until I came to Washington. 
Q. What else did you do after you left Washington 1-A. After I left Washington, I was 

appointed assistant assessor of internal revenue, and I remained there until I was appointed 
a deputy collector of internal revenue-an outside deputy to collect all the money-and I 
collected all the money and turned it all in. After that I went into the appraiser's office. 

Q. You remained there until what time ?-.A.. I remained there five years and six days. 
Q. Upon whose recommendation did you reoeive those appointments ?-A. On my hon­

esty; on my honesty, my integrity ; and I challenge that to be impeached, if I am a poor 
individual here in the House of Representatives. 

Q. Upon whose recommendation did you rece>ve these several appointments ?-A. On 
my own record and honesty. I had nobody to recommend me. 

Q. Do you mean to tell the committee that you had no political influence 1-A. I never 
had any indorsement in my life. 

Q. Who placed you in this posit.ion in the House of Representatives ?-A. Mr. Darling 
placed me there •. 
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Q. Did you get that on your honesty or on Darling's 7-A. On my honesty. 
Q. Did you produce satisfactory evidence before you got it f-A. He was the judge of 

that. 
Q. Who was ?-A. The man that appointed me. 
Q. Who appointed you ?-A. Captain Goodenough appointed me. 
Q. Did you know Captain Goodenough ?-A. Not until I came to Washington. 
Q. You remained in Washington two years as assistant doorkeeper 7-A. I was absent 

during the recess. 
Q. You remained in Washington, and were appointed upon your honesty f-A. Yes. 
Q. And you have held public office since 1858 upon that sole recommendation ?-A. Yes, 

sir. 
Q. Do you know of any transaction with any other members of Congress or any Govern-

ment official? -A. No, sir. • 
Q. Whereby you procured an appointment for anybody f-A. No, sir. 
Q. You never had any such transaction 7-A. No, sir; I never interfered at all, directly 

or indirectly. 
Q. This, then, is the sole transaction of your life in respect to procuring appointments?­

A. Yes, sir. 
Q. Did you ever solicit any members of Congress to gi i e you an appointment for your­

self or any one else ?-A. No, sir. 
Q. Did you ever solicit any one to give you an appointment ?-A. No, sir; I had no oc­

casion to; I was always sought after. 
Q. Always sought after ?-A. Yes. That means that I was always worth my money. 
Q. Did you ever approach any other member of Congress in respect to this appointment 

of Greene y_:_A. No. sir; I did not. I will explain-because this was the only vacancy. 
Q. This was the only vacancy, you say ?-A. I understood it was so. 
Q. What was the fact ?-A. 0, the facts I have given here. 
Q. Was it or was it not the only vacancy that existed at that iime ?-A. So I was in-

formed. 
Q. Who informed you ?-A. I don't know; somebody or other informed me. 
Q. Tell us who informed you.-A. I cannot recollect. 
Q. Did you ever approach any other members of Congress in respect to any other ap-

pointment ?-A. No, sir; I did not. 
Q. Or any other favor of any kind ?-A. No, sir; I did not. 
Q. Had you ever had any experience in procuring appointments Y-A. Never. 
Q. Had you ever had any experience in the use of money for securing appointments?­

A. N1.. . sir; I had not. The only interest I felt was about this young man coming to me 
looking after the place. 

By Mr. DANFORD: 

Q. Where did you have your first interview with Greene in Washington, or any knowl­
edge on the subject of this appointment?-A. He came to me to Washington looking for the 
place. 

Q. You had been here from the preceding December until spring ?-A. Yes, sir; he came 
and approached me on the subject of getting a position. 

Q. Who first mentioned the matter that it would cost money f-A. Well, he authorized 
me to say that he would pay for a place. He knowed he could not get the place in any 
other way, because he tried to get a place he said, and could not get it in any other way, and 
he wanted me to look around and get him one and he would pay for it. 

Q. When this gentleman Moore called on you, where were you ?-A. I was in the ap­
praiser's office. 

Q. Was that before you had resigned ?-A. Yes, sir. Moore called on me and showed me 
a copy of a letter that he said was written to Mr. Kerr; but I knew nothing about it, 
directly or in directly. 

Q. How long after Moore called on you did you remain in the appraiser's office ?-A. I 
resigned on the 4th May, to take effect on the 29th April. I left the office and did notre­
turn again, and sent in my resignation. 

Q It was bAfore you left the office that Moore called on you '-A. 0, yes; two or three 
weeks; I think about two weeks anyhow. 

Q. Did he show you a letted-A. He showed me a slip of paper that he said was copied 
from a letter addressed to Mr. Kerr, and says I, ''There is only one thing in there that 
agrees with my views, and that is that I don't want to appear before any committee against 
Mr. Kerr." 

Q. What did you know of that letter ?-A. I never knowed nothing about it, so help my 
God. I never knowed nothing about it, directly or indirectly. It was everything new to 
me. 

Q. Mr. Moore did not claim to have the letter itself, but a copy ~-A. A copy from a letter 
that Mr. Kerr had received. 

Q. What inquiry did ht' make of you ?-A. 0, that was all. He said that Mr. Kerr was 
Speaker of the House. I told him certainly he was. He said that things of that kind must 
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not take place. I told him it hadn't ought to take place. That is the conversation I had 
with Moore. 

Q. What reason did he give for calling on you '-A. Because he had a copy of the letter, 
and because my name was in the letter. It read that L. Harney, of the appraiser's depart­
ment--

Q. What about L. Harney, in the appraiser's department ?-A. I almost forgot the letter. 
It was addressed to Mr. Kerr and it said that L. Harney, of the appraiser's department, had 
naid Mr. Kerr money. I denied--

Q. The letter addressed to Mr. Kerr purported to make the charge that you paid him 
money ?-A. Yes, sir. I denied the matter to Mr. Moore, and told him that I felt indignant 
about it. That was the first approach I had about the matter. 

Q. What did yw deny ¥-A. I told him, says I, "I don't want to talk about anything of 
that kind at all," says I, "about Mr. Kerr;" says I, "I am surprised." He seemed 
pleased--• 

Q. When were you next approached about it, and by whom ?-A. Well, parties have 
approached me in the street, and I have declined to have anything to say to them about it­
strangers; newspaper people. I told them I would have nothing to say about it; and 
at my residence we would not receive anybody. I kept out of the way. 

Q. Did you ever make any communication to any newspaper people on the subject ?-A. 
No, sir; never, either directly or indirectly. I done everything I could to avoid it. 

Q. When did Bliss send for you; before or after your leaving the appraiser's office ~-A. 
He sent for me, I think, along about the 15th of April. 

Q. Before you had left the office ?-A. Yes, sir. I told Bliss that I hoped I would not be 
brought into anything of this kind. I told him I would not have anything to say to him, 
either directly or indirectly, on the matter. He said he did not want me to. 

Q. Whom did Bliss come from ?-A. I don't know, sir. I did not ask him any questions. 
Q. Have you seen Greene and talked this matter over with him ?-A. I saw Greene not 

long ago. 
Q. Where ?-A. In New York City. 
Q. At his place, or at your place '1-A. He called to see me ; first off, when this talk went 

around, I told Greene to be careful and not say anything about these things; and then he 
called to see me about the matter, and I told him that rather than come here I would leave 
the city altogether. I told him, says I, "I will resign my position in the appraiser's office 
to avoid this thing; and rather than be brought before any committee," says I, "I will 
leave the city." 

Q. What connection does this matter now before this committee have with your leaving 
the appraiser's office ?-A. Well, I done this because I thought if I left the appraiser's office 
I would not have to come to Washington. I did not want to have this matter brought up 
at all. It has injured me very much indeed, and made me quite sick. 

Q. Why did you think that by leaving the appraisElr's office you would escape testifying 
about this matter '-A. Well, I thought probably the matter would die out or drop off; 
and then there was another reason. There was a new head of the appraiser's office, and, of 
course, the gentleman that I had been associated with had left. Still he didn't request me 
to resign ; I resigned and left the place. 

Q. Resigned on your own motion ?-A. Yes, sir; I had no request to resign. I have not 
seen the gentleman since last month, when I paid off the men. 

Q. Have you been to the registration-office of the post-office to look after that letter since 
you came here ?-A. No, sir. 

Q. Have you had any communication with the Department ?-A. No, sir. I only ar­
rived here this morning, and I have not slept any in two nights with neuralgia in the 
head. I wanted to get out of this thing, but I was forced to it. 

Q. When were you subpcenaed ?-A. It was last Tuesday, I think; it was left at my 
house. 

By the CHAIRMAN : 
Q. With your sister ?-A. No, sir; I have no sister. The subpcena was left in the house, 

and I kept away because I did not want to be subpcenaed. 
Q. When did you first get the subpcena ?-A. Thursday last. 
Q. You were directed to be here when ?-A. It notified me to be here on the 23d of the 

month, and I kept away because the doctor told me--
By Mr. ELLIOTT: 

Q. When Mr. Moore called on you in New York, and showed you a copy of a letter which 
you say purported to be a copy of a letter written to Mr. Kerr, you told Moore that you did 
not know anything about it, did you not ?-A. I told him that I knew nothing of such a 
letter. 

Q. State exactly what you did say to Mr. Moore.-A. I was surprised; I could not give 
the exact words. 

Q. Give them as near as you can.-A. He said his name was Moore. I said, "Mr. 
Moore, I don't know anything about such a letter wrote to Mr. Kerr; I never knew any­
thing about it." 
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Q. Never knew anything about what ?-A. That I never knew anything of the matter at 
all ; I was entirely ignorant of the whole fact. That was all the conversation. Mr. Moore 
was a nice gentleman. There was nothing more said, directly or indirectly. 

Q. What did Mr. Moore say to you 7-A. W £~11, he said that somebody had written a letter 
of that kind, and he had a copy from the letter ; and I said that I knew nothing of the trans­
action. 

Q. What did you allude to ?-A. That letter. 
Q. Di<l he interrogate you as to this transaction you had with Greene ?-A. No, sir. 
Q. Did I understand you to say that Darling did not know anything about the appoint­

ment of Greene ?-A. He knew that he was appointed when he was in Washington. 
Q. Did he know that Greene was an applicant for an appointment ?-A. He knew that 

Mr. Kerr appointed Greene. 
Q. Did he know before the appointment was made that Greene was an applicant for the 

appointment ?-A. I do not know that. 
Q. Did you ever talk with him on the subject ?-A. I never did. 
Q. Did you know Mr. Moore when he came to see you ?-A. No, sir; I never saw the 

gentleman before. 
Q. You spoke a moment ago about newspaper men.-A. 0, well, people in the city, out­

side. 
Q. Did you know that they were newspaper men ?-A. I supposed so, for they wanted to 

gather news, and I had not any to give them. 
Q. Did you know who they were 7-A. I knew them by sight; I could not call them by 

their names. 
Q. What papers did they represent ?-A. I could not tell even that 
Q. You say you were not requested to resign ?-A. Yes, sir, I do. 
Q. You resigned of your own motion 1-A. I did, sir; I don't know whether it is accepted 

or not. 
Q. You are in no business now ¥-A. I ain't doing nothing now, sir. 
Q. How long have you been in Washington ~-A. I came here this morning. 
Q. Where are you stopping ?-A. I am stopping at that big hotel on Sixteenth street. 
Q. The Arlington 7-A. Yes, sir. 
Q. Are you a married man ?-A. Yes, sir. 
Q. Have you any children ?-A. No, sir. 
Q. Where do you say you live f-A. Six l~undred and four Sixth avenue, New York 

City. 
Q. How long have you resided there ?-A. I have lived in that and the next house eight 

years. 
Q. Do you keep house there 1-A. Yes, sir. 

By the CHAIRMAN: 
Q, You stated, i believe that there had been a meeting in the appraiser's office about 

that matter ?-A. There was no meeting; I didn't say anything about any meeting. 
Q. I so understood you ?-A. No, Mr. Chairman; I said that through the excitement in 

the appraiser's office it came up. There was nobody but Mr. Darling present. 
Q. There was a great excitement in the appraiser's office in regard to th1s matter r-A. 

0, no, sir. 
Q. In regard to what, then; in regard to Mr. Darling's connect~on with the savings­

bank !-A. Yes, sir. 
Q. And that was the provocation which you allege for having made that statement ?-A. 

Yes, sir; the papers made a great many attackR on me individually. 
Q. Was that the first time in your life that you made that statement ?-A. Yes; and I 

didn't hardly make the statement then. 
Q. How soon after this did you talk to Mr. Bliss ?-A. I didn't talk to him. He sent for 

me, and I declined to have anything to say to him on the subject. 
Q. Who is Bliss? -A. He is district attorney for the southern district of New York. 
Q. Have you ever said to any one that you were crowded, and that a great pressure was 

brought to bear upon you to make this statement ?-A. No, sir; I have never said such a 
thing. 

Q· Do you know a brother-in-law of Mr. Darling ?-A. Yes. 
Q. What is his name 1-A. Daniel W. Lee. 
Q. Has he not spoken to you on the subject ?-·A. Not that I know of. 
Q. \Vas not he very vindictive and bitter with reference to those charges made against 

his brother-in-law ?-A. Yes, sir; I suppose he was. 
Q. He was one of the persons excited upon that subject, was he not ?-A. Yes, sir. 
Q. Have you not said that he and Bliss crowded you to make that statement ?-A. No, 

sir. 
Q. Have you not said that he and Bliss brought a pressure to bear upon you to make 

that stA.tement ?-A. No, sir. 
Q. You are quite positive you have never said so ?-A. I do not think I ever said so. 
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Q. Did you never say so to Captain Greene ~-A. No, sir. I told Captain Greene that 
was a scandalous thing for both of us to be in this transaction. 

Q. Did not you say that rather than make this statement you would resign your office 1-
A. I did; but then I knew, of course, I would be arrested and brought here anyhow, and 
then I came here, not with the intention of making all these statements, for I thought the 
committee would exonerate me and get me out of it. 

Q. Was not that ''crowding" of you intended to make you either make this statement 
or clear out of that office ?-A. No, sir. I didn't care for the place anyhow after the 
change. 

Q. Whll.t was the salary of the place ~-A. Eighteen hundred dollars. 
Q. You had no care for the salary ?-A. No, sir. 
Q. What means of income have you outside ?-A. 0, I can get something else to do any 

time. 
Q. Have you any resources outside ?-A. No, sir; only what I earn daily. 
Q. Have you been employed since the 4th of May ~-A. I have not been employed since 

the 29th of Apzil. 
Q. You have been engaged in no business since that time ?-A. No, sir; not this month. I 

have been sick all the month with neuralgia in the head, and then this thing has worried 
me for a few days back and caused me a good deal of annoyance. 

Q. Was not your first statement with reference to this matter made rather as a threat and 
an attempt to ingratiate yourself into the favor of those in whose employ you were ?-A. 0, 
no, sir ; I had no occasion for that at all. 

Q. You have said that you nevar in your life before or since have had any other transaction of 
this nature with any one; that io, that you never have secured or attempted to secure any 
person a place or appointment for a money consideration, save this one ~-A. Yes, sir. 

Q. Was there any other Congressman than Mr. Kerr from whom you attempted to obtain 
this appointment for Greene ?-A. No, sir. 

Q. Did not you introduce Greene to some other Congressman ?-A. Not that I recollect 
of. 

Q. Did not you say to him that there was another person from whom you could get this 
appointment ?-A. No, sir. 

Q. Are you quite positive you did not say so to Greene ~-A. Yes. 
Q. Are you quite positive you did not introduce him to another member of Congress and 

try to get this place for him ¥-A. Not that I recollect of. 
Q. Are you certain you did not have dealings with some other member of Congress on 

this subject ?-A. Yes. 
Q. You swear that you never said you had to Greene ~-A. I told Greene there was no 

other Congressman to get it from. 
Q. Is it not a fact that you not only told him there was another Congressma.n, but that 

you also introduced him to some one Y-A. Not tl:~at I recollect of. 
Q. Did you or did you not? What is your a.bsolute knowledge on that subject ~-A. 

Another Congressman- not that I know of. 
Q. Then Mr. Kerr is the only person to whom you spoke with reference to the appointment 

of Greene in 1866 ?-A. I went around among the republican members, and they hadn't any 
place to give. 

Q. When you went around among them did you say that you would pay them for their 
trouble ?-A. No; th&y said all the places were gone. 

Q. Did you ascertain the general price of those places at that time ?-A. No, sir. 
Q. Is this the only proposition you ever made to any person on a subject of this kind f­

A. Yes, sir; to my knowledge. 
Q. You say you went to republican Congressmen and asked them whether they had places 

of this character. Please name them. -A. Mr. Darling was one, and General Tayler, of New 
York City, who was a member at that time, was two; Mr. Raymond was three; and then a 
gentleman from Brooklyn, who died, a member of Congress. The places were all filled, and 
I didn't know of any other place to get. 

Q. Was that room in which you were when you visited Mr. Kerr on the first floor back? 
-A. It was on the first floor, right along this way, [illustrating.l 

Q. Which side of the street was the house ¥-A. On the right hand going down. 
Q. Was it a two-story or a three-story house ?-A. I could not recollect. 
Q. Brick or stone ?-A. I could not tell that. 
Q. Do you know the avenue ?-A. It was the avenue running like Pennsylvania avenue 

on the left. 
Q. Maryland avenue, was it !-A. I don't know; I have forgotten he names of the ave-

nues. 
Q. Was there a bed in that room that you were in ?-A. I don t know; I think there was. 
Q. Was there a fire in the room at the time ~-A. I don't recollect . 
Q. Row long did you remain there ?-A. Not long; a few minutes. 
Q. At that time Mr. Kerr questioned you particularly with reference to the antecedents 

and qualifications of Captain Greene, did he ?-A. Yes, sir. 
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Q. Was it at that interview that Mr. Kerr said to you that he would require personal rec­
ommendations to himself7-A. I think so-either the first or the second. 

Q. And you say that those recommendations were obtained by Captain Greene and he 
forwarded them to you 7-A. I know they came through my hands in some way. 

Q. You say you handed them to Mr. Kerd-A. I think I did in the House. 
Q. Are you quite positive that you did it in the House 7-A. I think so. I know Mr. 

Kerr told me that they were satisfactory, after he read them. 
Q. Goimg back a moment to the interview between you and Mr. Moore, you say that he 

presented you a paper which he alleged to be a copy of an anonymous communication re­
ceived by Speaker Kerr, in which you were mentioned as the person who had had some 
transaction of this kind, and that he wanted to know if you were the author ofit ~-A. Yes, 
sir. 

Q. Did he ask you directly if you were the author of it ?-A. Yes. I told him I knew 
nothing of it ; I was surprised. 

Q. Did you say anything to Mr. Moore about Bliss and Darling on that occasion ~-A.. 
No, sir. 

Q. Did you or did you not say to him on that occasion that Bliss and Darling were crowd­
ing you to make that statement 7-A. No, sir. 

Q. You say under your oath that you did not say anything of that kind ?-A. To the best 
of my belief, I never made such a remark. 

Q. And you are quite as positive that you never said any such thing to Captain Greene 7 
-A. No, sir; I told Captain Greene that I would rather resign my place and leave the city 
than to come here. 

Q. You say you were absent from your own house for a number of days on account of 
this subpcena; where did you stay1-A. I was not absent, but I did not answer anybody: 
I did not want to see anybody. 

Q. Did you have word left with your servant that you were not at home f-A. Yes; to 
say that Mr. Harney was absent and could not see anybody. 

Q. Have you ever been communicated with by any one from here during the past week? 
-A. No, sir. 

Q. Have you telegraphed to any one here on this subject during the past week 1-A. I 
telegraphed that I would be here this morning. 

Q. To whom did you telegraph ?-A. To Mr. Bass, that I would be here before the com­
mittee. I had forgotten your name, and I hadn't my subpcena. down town, and I telegraphed 
to Mr. Bass. 

Q. Was the Sergeant-at-Arms after you more than once in New York ?-A. No, sir. 
Q. After you were subpcenaed you went to see Captain Greene, did you not ?-A. No; 

we had an interview before that. I did not expect that subpcena at all. 
Q. How late was the last interview you had with Greene ?-A. It was about ten days 

ago. 
By Mr. ELLIOT'r : 

Q. Who communicated Mr. Base's name to you ?-A.. I don't know, sir. I found out 
that he was on the committee. 

Q. From whom ?-A. I don't know how I found it out; I think I saw it in a copy of the 
paper-the committees of the House. 

By the CHAIRMAN: 

9: [Showing witness a scrap of paper.] Is that your handwriting t-.A. Yes; that is my 
wntmg. Captain Greene was going to Washington, and I notified him not to leave the 
city until he saw me. 

The examination of the witness was suspended at this point, with the understanding that 
he should re-appear for further cross-examination on Wednesday, May 31, at one o'clock 
p.m. 

Mr. ~ERR. Mr. Chairman, it is irregular for me to make a statement at this stage of the 
proc~e?mg, and I do not care to do it. My health is feeble and I am a great deal exhausted 
by s1ttmg here as long as I have sat ; but I do not want to retire from the room without 
saying a few words, and therefore to that end I ask that I may be sworn. 

The chairman administered the oath. 
Mr. KERR. I only care to say to-day, Mr. Chairman, that as to every material statement 

made by this witness, affecting my personal and official integrity and honor, I deny it, 
and shall try to disprove it. If I were able I would like to state the circumstances under 
which this present investigation arose, so far as I know them, in connection with that anon­
ymous letter; but I do not feel able to enter into that or into the other facts of the case to­
day. I will _further say, that, consciously, I never knew this witness in my life. Now, I do 
~ot say, nor mtend to be understood, that it is not possible that he, being a doorkeeper, did 
mtroduce Mr. Greene to me in some formal way. I do not know six doorkeepers about this 
House now, although they are supposed to be my political friends. I never consciously ex­
changed one minute of convers&tion between heaven and earth with that person, [indicating 
I!arney.] I do not k_now him now. I never knew him. I was never acquainted with 
him. He was never m my room, as he has stated he was ; and of course I never received 
any money in that way from him or anybody else. That is all I care to say to-day. 



506 CHARGES AGAINST M. C. KERR. 

H. T. CROSBY sworn and examined. 

By Mr. BASS: 
Question. You are chief clerk of the War Department ~-Answer. Yes, sir. 
Q. You produce here certain papers from the files of the War Department relating to the 

appointment of Augustus P. Greene as second lieutenant in 1866 ~-A. Yes. 
Q. What do those papers consist oH-A. I will give them in the order of their dates. On 

the 12th of June, 1866, there is a paper filed in the War Department by Hon. M. C. Kerr, 
Representative from the second district of Indiana, in which what you might call a descrip­
tive list is made of Augustus P. Greene, a nominee for a second lieutenancy in the Regular 
Army. That is accompanied with several inclosures, of which I have left a memorandum 
with the committee. The second paper of the same date is from Nelson Taylor, dated Wash­
ington, requesting that the papers on file belonging to Greene as an appli~ant for a position 
in the Army be returned to him, Taylor. 

Q. That request referred to certain other papers that are not now on file ~-A. Yes, sir; 
testimonials sent through Senator Harris. 

Then there is a letter from Mr. Kerr, dated July 31, 1866, of which I furnish a copy. 
It was indorsed by Hon. Meyer Strouse, and filed with the President. 

The next is a letter from Mr. Kerr, dated April 18, 1876, and addressed to General 
Townsend. It is as follows : 

, MY DEAR SIR : May I trouble you to inform me whether there is now in the Army a man 
named Augustus P. Greene, of the rank of first lieutenant, or any higher rank ; or if such 
person is not in. the Army now, whether he was within the last four or five years, and how 
he got out? Your attention will much obHge me. 

I have the honor to be, very truly, yours, 
M. C. KERR. 

The reply to that I have not given, but I can furnish it. It merely states that Greene was 
in the Regular Army, and was dismissed the service by sentence of court-martial. 

Q. Have you furnished copies of all those papers Y-A. Yes, sn; some are not certified; 
others are. 

Adjourned. 

WASHINGTON, D. C., June 2, 1876. 
LAWRENCE HARNEY recalled and further examined. 

The WITNESS. May I say one word, Mr. Chairman V 
The CHAIRMAN. Certainly. 
The WITNESS. I will be very happy to have Speaker Kerr sitting here while I give my 

testimony. 
The CHAIRMAN. The Speaker is not well enough to be here. 
The WITNESS. I am sorry, sir. I would rather have him present. I am ready, Mr. 

Elliott. 

By Mr. ELLIOT : 
Q. Fix the date when Greene first came to Washington in the year 1866.-A. [Inter­

rupting.] It is very early in the spring. 
Q. Stop a. minute. In the year 1866, and before the interview with you in respect to an 

appointment in the Army ?-A. I could not exactly place the date, Mr. Chairman ; it was 
very early in the spring or the latter part of the winter. 

Q. Was it in the month of January ?-A. I think it was Febtuary or March; that is my 
impression. 

Q. How many months elapsed between the date of that interview on your part with 
Greene and the date of your first interview with Mr. Kerr '1-A. I think Greene was 
probably around the Capitol about a week or ten days, maybe two weeks. I think he 
came twice to Washington to see if he could not possibly procure the position in some 
way or other. 

Q. Please answer the question. How many months elapsed between the date of that first 
interview on your part with Greene and the date of your first interview with Mr. Kerr ?-A. 
0, it has been inside of a month, sir; probably two weeks. 

Q. Do you say that it was two weeks ?-A. My impression is that it was inside of a 
month. 

Q. How many days ?-A. I don't recollect the days. 
Q. Three weeks 'I-A. I could not say positively. 
Q. Two weeks ?-A. I don't recollect dates. I could not place them any closer. 
Q. What were you doing with reference to securing that appointment between the date 

of that first interview with Greene and the date of the first interview with Mr. Kerr ?-A. 
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Well, it took me that period of time to hunt round and see who had an appointment. I was 
aware that these commissions was recommended by members of Congress, and, as I stated, I 
found they were all filled but Mr. Kerr's appointment at th~t period of time. 

Q. Then, during the two weeks that intervened you were occupied in ascertaining from 
members of Congress whether these places were all filled ?-.A.. Not from members of Con­
gress, but from individuals that I thought would give me information. 

Q. Please state to the committee the names of all the members of Congress with whom 
you conferred upon the subject of this appointment.-.A.. I could not, exactly. Hon. Wil­
liam A. Darling, Ron. Henry J. Raymond, Nelson Taylor, and one or two gentlemen-one 
gentleman from Brooklyn ; he is dead now ; he died while he was in the House. 

Q. Give the names of all with whom you conferred.-.A.. I don't recollect any other gen­
tlemen who I approached on the subject. 

Q. Did you approach any other gentlemen on the subject ~-A. Not to my recollection, 
because I knew they hadn't the place to give. 

Q. Can you state that yon did not approach any other gentleman on the subject ?-A. I 
might have spoken for information. 

Q. Did you speak for anything more than information ~-A. Not anything more, because, 
as I stated, I was aware at that time that all nominations had been made, and this was the 
only vacancy that existed. 

Q. Can you state that you did not speak to any other member of Congress for anything 
more than information ~-A. I cannot, sir. 

Q What is your best recollection on that point • -.A.. I don't recollect anything about it, 
for I forget all about it. 

Q. You testified the other day that you could remember everything that transpired since 
you were nine years of age.-.A.. I did, in the way of money transacti0ns. 

Q. Money transactions ?-A. Yes; that always made an impression on me. 
Q. Are you a man of business habits ?-A. Yes; in a small way. 
Q. You remember, then, distinctly all money transactions ~·-A. Most generally I do. 
Q. Were you ever engaged in any business transaction which had not for its object the 

acquisition of money on your part ?-A. With whom? 
Q. With any one.-A. Only honorable business. 
Q. I did not say anything about that ; any business? -A. 0, yes; only honorable trans­

actions. I consider at that time that that was an honorable transaction. 
Q. Were you present when Mr. Kerr invited Mr. Greene to his room ?-A. I don't recol­

lect that I was. I think Mr. Kerr requested me to bring Mr. Greene up to his room at the 
second interview. 

Q. Did you ever see an interview between Mr. Kerr and Mr. Greene ?-A. No, sir; only 
in my presence. 

Q. When Greene came to the Capitol to see Mr. Kerr, to whom would he apply in order 
to communicate with Mr. Kerr ?-A. To me, sir. 

Q. Always ?-A. Always, sir. 
Q. So that during that period, if Greene had called at the Capitol to see Mr. Kerr, the ap­

plication would have been made through you ?-A. I want to state that Mr. Kerr didn't 
desire to converse with Greene on the subject at all. 

Q. Please answer the question.-A. I have answered it, sir; only through me. 
Q. Then you were not present at any time when .Mr. Kerr invited Greene to his room~­

.A. No, sir. There was one interview that we had up-stairs; I introduced Greene up-stairs 
in the lobby to Mr. Kerr. Another interview we had at Mr. Kerr's house. At the second 
interview at Mr. Kerr's house Greene accompanied me. The interview was very shortly. 

Q. Who invited you to Mr. Kerr's room ?--.A.. Mr. Kerr himself. 
Q. In whose presence~-A. Nobody's presence. 
Q. Where was Greene ?-A. I don't know where Greene was then. Greene might be 

close b:v or not. I can't answer that. 
Q. State to the committee what you first said to Greene when he applied to you with 

reference to securing this appointment ~-A. I told him I would look around and try to do 
the best I could ; try to get it if I could. 

Q. Is that all you said '1-A. That is all I could say at that time. 
Q. Is that all you said ?-A. At that time it was; at the first interview. I think so. 
Q. What is the fact ¥-A. Well, the fact was that I got the commission for him. 
Q. I am not asking what you did; I am asking for the fact as to what you said ~-A. I 

distinctly stated to the gentleman, Mr. Chairman, that I told him I was going to do the best 
I could, and try to hunt up the place, if I could. That was all that interview. 

Q. Come down to the next interview. What did you say to Mr. Greene at that next in­
terview ?-.A. I told Greene that I found there was only one vacancy, and that was Mr. 
Kerr's vacancy. 

Q. What length of time elapsed between the dates of those interviews ~-A. I think 
Greene remained in Washington all the time; I don't think he was absent at all. 

Q. What length of time elapsed between the dates of those interviews ~-A. It might have 
been two, or three, or four days ; I could not tell exactly. 

Q; You have stated in your direct testimony, also on cross-examination-certainly in the 
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latter-that you delivered the additional letters of recommendation which Mr. Kerr re­
quired ?-A. Greene, to the best of my impression, handed me those letters, and I handed 
them to Mr. Kerr in his seat in the House of Representatives. 

Q. Did you see Mr. Kerr open them ?-A. I did not at the present time. He did not want 
to open them. That is my impression. Next day I spoke to Mr. Kerr. 

Q. When did yon see him after that ?-A. I spoke to him next day, or the day after, if 
they were satisfactory. 

Q. About what time of day ?-A. 0, I don't recollect about the hour of the day. Con­
gress met at 12 o'clock, and it must have been in the afternoon some time. 

Q. You cannot tell whether it was 2 o'clock or 3 ?-A. I can't. Mr. Kerr said they were 
satisfactory. 

Q. You stated that Mr. Kerr required letters from prominent democrats in New York ?-A. 
Yes, sir ; I did. 

Q. Did he use the word "democrat? "-A. He did. 
Q. Can you tell the committee from whom those letter::! were obtained ?-A. I cannot; 

but my impression is that Greene informed me that the Hon. Fernando Wood, mayor at that 
time, was one of the indorsers. I think my memory brings him back. 

Q. Did you make a contract with Mr. Kerr for the indorsement of Fernando Wood ?-A. 
I did not, sir; I never saw the letter; I never opened the package. 

Q. How many times did Mr. Kerr invite you to his room ?-A. I was at his room three 
times. 

Q. How many times did he invite you to his room ?-A. He made an agreement that I 
should call each time. 

Q. He made an agreement beforehand Y-A. Yes, sir; he told me to call each time. 
Q. Where were you when he made that agreement ?-A. Up-stairs in the lobby. 
Q. Did he come out of the House T-A. I don't know. All I know is that he requested 

me to call. 
Q. You never called upon him except in pursuance of his request ?-A. That is all, sir; 

on that verv business. 
Q. Can you tell the committee whether you ever introduced Greene to any other mem­

ber of the House Y-A. I cannot, sir. 
Q. Can you tell the committee that you never did '-A. I cannot, sir. 
Q. What is your best recollection ?-A. I don't recollect anything about it, because it 

was all loss of time. I don't believe in losing time. 
Q. I did not ask you for your reasons.-A. No, sir; but I express in my sense in the 

matter. 
Q. What was your purpose in calling upon Greene two months ago, thereabouts, in the 

city of New York Y--A. It was not two weeks ago when I called on him; it was about six 
weeks ago. 

Q. What was your purpoae T-A. I called on Greene, stating that a gentleman had called 
on me in relation to this matter, and whether any person had ever called on him or not. 
Shall I tell the whole story ! 

Q. Answer the question, and then I will see. I asked your purpose.-A. That was my 
purpose, sir. 

Q. Who had called on you in relation to this matter T-A. A gentleman named Moore. 
Q. Where wero you rooming when you and Greene stopped together T-A. We did not 

stop together. 
Q. Have you consulted any lawyer with reference to the subject-matter of this investiga­

tion Y-A. I invited a gentleman here, not to take care of my interest, but to take care of 
my reputation after I leave here. 

Q. Have you consulted any other person than the gentleman you have with you this 
morning-any other lawyer ?-A. No other lawyer. I spoke to a gentleman about the law. 

Q. The law of what T-A. This: If I should be called to Washington, what he would 
think--

Q. What gentleman is that ?-A. Judge Dittenhoeffer, of New York City. 
Q. Is he your lawyer ?-A. He is a friend of mine, and also gives me law advice. 
Q. Is he your regular counsel ?-A. 0, no, sir; I never needed any. 
Q. Whose counsel is Judge Dittenhoeffer?-A. Well, I don't know. He is a very prom­

inent gentleman in New York City. He is counsel for almost everybody that wants a good, 
honest one. 

Q. Tell us the names of some of his honest clients.-A. Really, sir, I don't know ; I 
forget. 

Q. Is he not the counsel of William A. Darling Y-A. He has been one. 
Q. Is he the counsel of John I. Davenport f-A. He is not. 
Q. Is he the counsel of George Bliss ?-A. He is not. He is able to counsel for himself, 

I guess. 
Q. Is he the counsel of Wakeman ·?-A. No, sir; he is not; not that I know of. 
Q. Where is his office ?-A. In the Tribune building. I think he is counsel for the 

Tribune. I think so; I don't know. 
Q. Did you ever tell any person in New York or in Washington that you would consult 
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a lawyer, and take his advice with reference to this matter ?-A. No, sir; not in Washing­
ton. I have not. 

Q. Did yon ever tell any person in New York or Washington that you would consult a 
lawyer, take his advice with reference to this matterY-A. No, sir. As a personal friend I 
consulted Judge Dittenhoeffer, and he advised me to say nothing at all about this matter 
and it would die out. 

Q. Was he a lawyer ?-A. The gentleman I first named. 
Q. You have stated in your direct testimony that Mr. Kerr named the amount of money 

requisite to secure his influence in this matter; is that true ?-A. When I put the question 
to Mr. Kerr, asked him bow much it would cost, he did then at that time. 

Q. Didn't you propose to Mr. Greene before you had selected any member of Congress 
upon this subject to secure the appointment for him for three or four hundred dollars ~-A. 
Did I propose to do so, sir~ 

Q. Yes.-A. Well, I told him I did not know how much it would cost, because I did not 
know what the member of Congress's price was. 

Q. Did you not at your first interview with Greene propose specifically and directly to him 
to secure this appointment for three or four huudred dollars or thereabouts, and did not 
Greene at that time accept your proposition? -A. I told him I hoped it would not cost any 
more anyhow. 

Q. Please answer the question directly.-A. I stated to Greene-we talked about the 
amount it would cost. I told him I didn't know how much I would have to pay for the 
commission, but I hoped it would not cost more three or four hundred dollars. 

Q. Please answer the question ''yes'' or "no. "-A. I don't understand the question after 
my explanation-0, yes, I understand the question. No, sir; I did not. 

Q. Did you in your first interview with Greene, or in your second interview with him, men­
tion the name of any particular member of Congress ~-A .. I don't recollect, Mr. Chairman, 
that I did. 

Q. What is your best recollection ?-A. I don't reco1lect anything about it, sir. 
Q. Can you state that you did not 7-A. I don't recollect, sir. 
Q. Is your memory as good to-day as it was last Monday ?-A. It is more brighter than 

the last time I was here. 
Q. You have stated in your direct testimony that Mr. Kerr demanded $500 ?-A. Yes; he 

stated to me that--
Q. One minute, sir-that you paid to him $450-- f-A. I did, sir. 
Q. One minute; do not be so fast. Did not Mr. Greene pay to you all that you demanded 

of him ~-A. He paid all he had. 
Q. Please answer the question "yes" or "no."-A. He didn't pay the amount that was 

required. He hadn't it at that time. 
Q. Please answer the question ''yes" or " no. "-A. He didn't. 
Q. Who attended the meeting at the appraiser's office in New York with reference to the 

subject-matter of this investigation ~-A. Sir 1 What investigation? 
Q. This investigation.-A. There never has been any meeting at the appraiser's office 

about this investigation. 
Q. What do you call a meeting ?-A. I call a meeting of three people. Two is not a 

meeting. 
Q. What would you call two if they came together in one place ?-A. Well, I do not con­

sider that is a meeting, in my way of thinking. 
Q. Then, when you say there has never been a meeting, you mean there has been three 

persons together at one time in the appraiser's office ~-A. Not to my knowledge. 
~· \Vben was the meeting of two held there ?-A. There never was any meeting on this 

subject held. 
Q. When was the meeting at which this subject was discussed held ~-A. Do you mean 

to say when this subject first exploded 7 
Q. When it was first discussed in the appraiser's office.-A. I think the subject was talked 

about-! have not got a record-at the time of the attack of the papers on the department 
and also on myself. 

Q. Who composed that meeting of two Y-A. I and the appraiser. 
Q. His name was what 1-A. His name was the Ron. William A. Darling. 
Q. Where is William A. Darling's residence in New York ~-A. No. 9 East Forty-first 

street. 
Q. In what ward ?-A. Nineteenth ward, twentieth assembly district. 
Q. The same ward in which you live ?-A. Yes. 
Q. Tell the committee where you had your first interview with George Bliss in reference 

to this subject.-A I think it was-what day of the month is this~ 
Mr. DANFORD. The second. 
A. About six weeks ago, to the best of my knowledge. 
Q. Please answer the question yourself without inviting any assistance.-A. I beg par­

don, sir, I only wanted to know what day of the month this was. 
Q. It was six Wieks ago 'I-A. In the neighborhood of six weeks. 
Q. Did you call on Mr. Bliss or did he call on you ?-A. Bliss sent for me. 
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Q Where did you go?-A. I went down to his office. 
Q. Where is bis office ~-A. His office is in the Government building in the Park. 
Q. Who was present in his office when you went there ?-A. He was alone. 
Q. Who let you in ?-A. Well, I found there was nobody in the office and I walked in­

only Mr. Bliss. 
Q. When you walked in what did Mr. Bliss say to you ?-A. He shook hands with me 

and wished me good morning, like any gentleman would. 
Q. What else ~-A. He said I looked very well and complimented me about my ap­

pearance. 
Q. Go on, sil·.-A. Then he wanted to know in relation to this matter about Greene, and 

I was quite shocked when he mentioned the subject to me. 
Q. State fully and in detaiL-A. He stated, '' Mr. Harney, what is this matter about 

Greene ?" Says I, I( What is the trouble, Mr. Bliss, why you ask me a question of that 
kind~" He said, ''Didn't you interest yourself about securing an appointment for Greene?" 
I told him I interested myself about Greene. He asked me if there was any money in the 
matter, and I told him I positively declined to state anything about money matters. I was 
very much surprised and annoyed at the remarks he made to me. 

Q. What else did he say to yon 1-A. That was all. That ended the interview at that 
time. 

Q. Go to the next time.-A. I never saw him on this subject after that. 
Q. You never saw him after that ?-A. I saw him, but not on this subject. 
Q. Djd you ever see him on any subject after that ?-A. Yes; I met him on two or three 

occasions. I met him on the cen'"ml committee. 
Q. What is the central committee ?-A. The central committee is the republican central 

committee of the county of New York. 
Q. Who was present at that meeting ~-A. Every gentleman who was a delegate, I 

suppose. 
Q. Name some of them.-A. 0, I could uot unless I saw a list. 
Q. Do you know any of them ?-A. Yes, sir; all of them. 
Q. Well, name some.-A. Well, theHon. George Opdyke, Salem H. Wales, Bullard, Hon. 

Charles S. Spencer, Hughey Gardner, Collector Arthur-0, well, I could name all other gen­
tlemen I suppose that ought to be present-that belonged to the organization. 

Q. Was this subject discussed at that meeting ~-A. 0, no, sir. 
Q. Not at all ?-A. No, sir. 
Q. Was it discussed at any other meeting--A. (Interrupting.) Not to my knowledge, 

sir. 
Q. Was it discussed at any other meeting where those persons or any one of them were 

present in company with yourself?-A. No, sir. 
Q. It never was alluded to ?-A. No, sir; not to my knowledge. 
Q. Did you ever discuss the subject with Opdyke ?-A. No, sir. 
Q. With Wales ?-A. No, sir, 
Q. With Bullard ?-A. No, sir. 
Q. With Spenced-A. No, sir. 
Q. With Gardner?-A. No, sir. 
Q. With Arthur?-A. No, sir. 
Q. With anybody ~-A. I never did. 
Q. You have never had any communication ?-A. I never had with any gentleman on 

the subject. 
Q. Nor correspondence ?-A. Of no kind. 
Q. Or any interview or any other connection with any of those men on the subject 1 -A. 

No, sir. 
Q. Or any one of them ?-A. No, sir; not on this subject. 
Q. You are positive about that ?-A. Yes, sir. 
Q. State of your own knowledge, or from the best information that you possess, what 

relations exist between Wakeman, Darling, Bliss, and Daveuport.-A. I cannot, sir, in­
deed. 

Q. You do not know?-A. No. 
Q. They are each and ail of the same political party, are they not ~-A. Well, really I 

could not tell that at present. 
Q. What is your best impression about that ?--A. I don't know how they feel. There 

is a new presidential election coming on in the fall. 
Q. I am not speaking about what is to happen in the fall.-A. Excuse me. They had 

the reputation, those gentlemen, of being republican formerly. 
Q. Are they not republican now ?-A. They are, to my knowledge. 
Q. Did you ever see them together in any other place ?-A. I did not. 
Q. You never met them together ~-A. I never met them together. 
Q. You have met each one separately ?-A. 0, I have met them for twenty years sep­

arately. 
Q. You are intimate with Wakeman ?-A. Yes, sir; I was in his employment. 
Q. You are intimate with Darling, you have already testified ?-A. Yes, sir. 



CHARGES AGAINST M. C. KERR. 

Q. You are intimate with Bliss ~-A. Not so much so as with the other gentlemen. 
Q. Still you are well acquainted with him 1-A. Yes, sir; to pass the time of day. 
Q. You are a politician and Bliss is a politician ?-A. Yes, sir. 
Q. And you both vote the same ticket ?-A. Well, if it pleased us, we do. 

511 

Q. With Davenport, what are your relations 7-A. I am not acquainted with the gentle­
man. 

Q. Do you know him by sight ?-A. Yes, sir, by sight. I saw him only three times in my 
life, I think. 

Q. Aud you do not know what;the relations between Darling, Wakeman, Bliss, and Dav· 
enport are7-A. No, sir. 

Q. Do you know what the common understanding is in resrect to their intimacy ?-A. I 
do not, sir, indeed. 

Q. Do you know the general character and reputation of the parties that I have named 
for truth and integrity '-A. It always stood well. 

Q. Each and all of them ?-A. Every gentleman, sir. 
Q. If called upon to testify, then, as to their general character for truth and veracity, 

you would say it was good ?-A. To my knowledge. 
Q. And for integrity ?-A. Yes, sir. I never heard a word against any of those gen­

tlemen. 
Q. In what business is Daniel W. Lee, the brother-in-law of Darling, aud where does 

he live f-A. He lives in the same house with Mr. Darling, and his business is in the ap­
praiser's office. 

Q. What are his politics ~-A. I suppose he is a republican. If he was not he would be 
turned out. 

Q. What is your best opinion as to the honesty, integrity, and personal character of Mr. 
Bliss ?-A. I think he is an upright, honest gentleman; a man who desires to prosecute all 
crime. 

Q. Do you swear to that from your knowledge of his character7-A. I swear to that. 
I never lmowed such a man to push people as he has been since he has been in the employ­
ment of the Government. 

Q. When you introduced Greene to Mr. Kerr did you say that he was " the worthy young 
man" of whom you had spol\en, or ''a worthy young man ?"-A. I think I said "This is the 
young man that I have spoken to you about, Mr. Kerr." 

Q. Please give your exact language.-A. My impression is that the remark that I made 
is correct. 

Q. You state that as correct 7-A. I think it is, to the best of my belief. 
Q. Have you stated already all that Bliss ever said to you in relation to this matter?-A. 

That is all that he ever spoke to me about it, only the last time I was in New York. 
Q. What did he say then 7-A. I called to see him, sir, because I saw in the paper-­
Q. Please give the date of that. 
The WITNESS. What day was the first :neeting here, Mr. Chairman? 
The CHAIRMAN. Last Monday. 
The WITNESS. I went to New York that night; I think it was Tuesday night; I called 

on Mr. Bliss because I saw in the paper that he had made a statement before a committee in 
the Astor House that he had pushed this matter himself, and I did not know that he had 
done so because I hadn't authorized him to do so nor given him any instructions to act on 
my behalf, and I said, "Mr. Bliss, I see a statement that you made;" "Yes," says he, 
"Harney, I made the statement, and I am desiring to push everybody, no matter whether 
republican or democrat, if they are 1mworthy men;" that was his reply to me. 

Q. Is that all the conversation 1-A. No. "Then," says I-I told him the circumstan­
ces-! told him, says I, "I appeared before the committee in Washington," and says I, "I 
hadn't any friends;" "but," says I, ·• I, didn't want any friends in the committee," but, 
says I, " I thank the honorable chairman of the committee for protecting me from insults 
and annoyance while I was in the committee-room." Says he, ''Harney, I will forward a 
note to a gentleman who resides in Washington to act as your counsel, and you will get all 
the protection you want in future." 

Q. 'l'o whom did he refer ?-A. A gentleman, (Colonel Cook,) who sits right behind you. 
Q. Was that all ?-A. That was all that transpired. 
Q. Diu not Bliss urge you to come to Washington--(Interrupting.) He did not, sir. 
Q. And make the statement which you have made before the committee ?-A. He did not. 
Q. Are you positive about that ?.......:.A. I am positive. 
Q. Didn't Darling 1-A. He didn't ; I haven't seen Mr. Darling only once in three 

weeks. 
Q. Did you ever have any consultation with Wakeman ?-A. I didn't ; he came with me 

on the cars,and I told him I was subprenaed. 
Q. Did you have no conversation with anybody else about it ~-A. I didn't, sir; not with 

any prominent people. 
Q. Did you have with any persons who are not prominent?-A. I don't recollect that I 

had. 
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Q. What is your best recollection on that subject ?-A. After I was subpoonaed I spoke to 
individuals, associates--

Q. You had no conversation before you were subpoonaed with anybody ~-A. I hadn't. 
Q. You are positive about that ?-A. I think I am. 
Q. State what was said when you accompanied Greene to Mr. Kerr's room, and embrace 

in your answer what was said by the three persons who you state were present on that oc­
casion.-A. I accompanied Greene to Mr. Kerr's room. The interview was very brief. 
Greene explained his record in the volunteer regiment, and said he could produce good letters 
of testimony, and so forth, and Mr. Kerr seemed to be much pleased with his personal ap· 
pearance and liked it very much, and, says he, ' ' I will see and get the appointment." 

Q. At that time you had offered Mr. Kerr to pay him for the appointment ?-A. I told 
Mr. Kerr 011 the first interview as a matter of business. 

Q. As a matter of business 1-A. Yes; I thought he wouldn't probably notice it unless it 
was. 

Q. Have you stated all that was said by each of the parties during that interview ?-A. I 
don't know that I have. 

Q. Do you know that you have not 1-A. I have stated that the interview was very brief, 
and that Mr. Kerr liked Greene's personal appearance and his military reputation in the vol­
unteer regiment. 

Q. You have already stated that nothing was said about money ?-A. Not in the presence 
of Greene. 

Q. Tell the committee whetheJ in point of fact you are yet in the employ of the appraiser's 
department or on the pay-roll of that department.-A. I resigned, dated on the 29th of 
April. I forwarded my resignation to the appraiser on the 4th of this month. 

Q. Please auswer the question.-A. Not that I know of, sir. 
Q. Do you know that you are not ?-A.. I don't know that I am not and I don't know 

that I am. I have never had any answer from my resignation. 
Q. Who is the appraiser 1-A. Mr. French is the appraiser now, sir. 
Q. What are his relations with Darling ?-A. I could not tell you. 
Q. Are they friendly or otherwise 7-A.. Indeed, I don't know. 
Q. State definitely how long you have known Greene.-A. About thirty years. 
Q. Are you positive about that 7-A. Yes, sir; we have been personal acquaintances for 

tweuty years, and I knowed him for thirty years. 
Q. Where was Greene born ~-A. I guess down in Madison street, in the Fourth ward, 

New York; I don't know. 
Q. Have you stated where you were born ?-A. Yes, sir; Westchester County, the other 

side of Harlem. 
Q. Do you state that from any record in your family ?-A. I state it because my parents 

told me so. 
Q. Where were your parents born ?-A.. My mother was born where all the good people 

come from, the old place. 
Q. What place ?-A. Ireland. 
Q. Where was your father born ~-A. He was born there. 
Q. Have you any brothers or sisters ?-A. I don't know that I have at present. 
Q. Do yon know that you have uot ¥-A. I don't know that I have, sir. 
Q. Give the committee some idea of the nature of the confidential relations that existed 

between you and Greene and upon what they were founded.-A. Always very friendly, 
social in fact; you might say companions, even con1panions. 

Q. Did you regard anything that transpired between you and Greene as confidential, 
whether so expressed or not ~-A. Yes, sir; I always thought that Captain Greene was an 
upright, confidential, worthy gentleman. 

Q. Did you regard everything that transpired between yourself and Greene as confiden­
tial, whether so expressed or not ?-A Yes, sir. 

Q. Did Greene regard everything that transpired with you in the same light ~-A. I think 
be did, sir. 

Q. 'l'e11 the committee why you desired time on Monday last when you were called on to 
testify with reference to the transaction which you have subsequently detailed in full.-A. 
Because I didn't think this committee bad power to investigate a matter so far back. 

Q. Had you taken any legA.l advice on that subject ?-A. I bad not; I took my own 
view. 

Q. Where did you get your view ?-A. Common sense. 
Q. And that remark was the result of common sense ?-A. Yes, sir. 
Q. Had you any other reason '-A. No other reason at all. 
Q. You were perfectly willing to tell except for that reason ~-A. I didn't want to tell ; I 

didn't want to compromise Mr. Kerr. 
Q. Had you ever bad any communication with Mr. Kerr between 1866 and .Monday last 

with reference to that subject ?-A. No, sir; I hadn't. 
Q. And no correspondence ?-A. Nothing, sir, in the world. 
Q. Tell the committee how you fix the time of day when you paid Mr. Kerr $450 f-A. I 

don't know the date of it; I didn't fix the date. 
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Q. Will you tell the committee how you fix the time of day 7-A. I cannot fix the date. I 
kept no record at all. 

The CHAIRMAN. Mr. Elliott asks how you fix the time of day. 
A. 0, yes ; the time of day; it was between the hours of 1 and 3. 
Q. Tell the committee how you fixed that time.-A. Because I know that Congress hadn't 

been long in session when Mr. Kerr came out. 
Q. Do you remember that distinctly ~-A. I do, sir. 
Q. Is there no mistake about it ~-A. To the best of my knowledge. 
Q. Have you been testifying in this case from what you know or from what you call " the 

best of your knowledge ~ "-A. To the best of my knowledge and belief. 
Q. Does that amount to absolute knowledge ?-A. Sir~ 
Q. Does that amount to absolute knowledge in respect of anything ~-A. I think wh.en I 

know a fact, and state it, it is to my knowledge. 
Q. Then you state it absolutely ~-A. I state that it was at that time. 
Q. What was your salary as assistant doorkeeper ~-A. I think it was $1,200 a year. 
Q. What was the size of your family ~-A. I didn't have any family at that time. 
Q. What do you mean by family; had you no wife ?-A. Not at that time. 
Q. Are you positive about that ~-A. I think I am. 
Q. That is a fact you would remember. is it not ~-A. Yes, sir. 
Q. Did you keep a bank account in Washington between the 1st of January and the 1st 

of July, 1866 ~-A. I never kept a bank account. 
Q. Did you have much money about you ~-A. I always kept about $100 for use. 
Q. You received $100 the first of each month, did you not f-A. Yes, sir; on the first or 

the last.. 
Q. How much did you have about the last of the month ~-A. Always enough to pay my 

expenses ; I don't recollect how much. 
Q. Did you have $200 ~-A. I could not tell. 
Q. What did you do with the money which you say Greene paid you, and which you kept 

in your possession several days before, as you allege, you transferred it to Mr. Kerr ~-A. I 
didn't keep it several days, I don't think; I think it must have been inside of a week any­
how. 

Q. You did not keep it several days, and you think it was inside of a week that you paid 
it over ? -A. I think it was. 

Q. What did you do with it .in the mean time ~-A. I kept it in my pocket, the satest 
place, I suppose. 

Q. Did you use any of it ~-A. I didn't, sir. 
Q. You are positive about that ?-A. I didn't want to use it . I would have to make it up 

again, and I didn't want to use it. 
Q. You have stated in your direct testimony that Mr. Kerr came out of the hall one after­

noon about 2 o'clock--
A. [Interrupting.] Between one and three--
Q. [Resuming.] One afternoon about 2 o clock, and put his hand on your shoulder and 

said,'' Harney, I will take that money."-A. He didn't put his hand on my shoulder. 
Q. What did he do f-A. He called me one side. 
Q. Called you one side and said," Harney, I will take that money."-A. He said, "I 

will take that money now." 
Q. You have testified to that; is that a fact ?-A. [Holding up his right hand.] That is as 

true as God is in heaven. 
Q. Had you apprised Mr. Kerr before that that you had that money ?-A. I didn't, sir. 
Q. Refresh your recollection and tell the committee whether it is true in point of fact that 

you have never _communicated the transaction which you alleged you had with Mr. Kerr to 
any person other than Mr. Greene and Mr. Darling.-A. I never mentioned the matter of 
money to anybody. 

Q. To nobody else than Greene and Darling 7-A. They are the only persons that was 
ever aware of the money matter. The question of the appointment of Greene was known 
all over New York. Everybody was aware that I had secured his appointment through Mr. 
Kerr at that time. 

Q. Name the persons to whom you mentioned the fact that the appointment was secured 
&hrough you, without.reference to the subject of mouey.\A. I think one gentleman sits 
right behind you. 

Q. What is his name ?-A.. Mr. Moore. 
Q. Name another. -A. Well, sir, I didn't make it a public thing ; only Mr. Moore put 

the question to me. 
Q. That does not answer my question.-A. I cannot name any other person at present. 
Q. Are there any others in existence f-A. There might have been, sir. 
Q. Please answer the question.-A. There is others, sir; but I cannot remember their 

names. 
Q, Where do thE>y reside f-A. In New York City. 
Q. Do any reside here ?-A. Not that I know of. 

H. Mis. 184-33 



514 CHARGES AGAINST M. C. KERR. 

Q. Tell, as near as you can, when you made that communication to those persons, omit· 
ting the subject of money.-A. I cannot tell you. 

Q. How soon after the appointment was made ?-A. Well, it was the common talk in 
New York City. I received compliments for securing his appointment, but the subJect of 
money was never brought up. 

Q. You have stated that you did not desire to appear before this committee and testify?­
A. I did, sir. 

Q. Did you ever say to any person, when informed that there was likely to be an inves­
tigation, that the sooner it was had the better, or anything to that effect ?-.A. I didn't, only 
in relation to the confusion in the department and that newspaper talk. 

Q. But not with reference to this investigation ?-A. No, sir; only with reference to that 
investigation in New York; that newspaper attack that was made on the department in 
which I was employed. 

Q. HaYe you any record, memorandum, or other writing, as to any transactions about 
which you have testified ?-A. I have not, sir. 

Q. At whose solicitation did you first mention this subject to any one ?-A. Do yon mean 
about the appointment or about money matters? 

Q. About both.-A. 0, Lord--
Q. Particularly with reference to money.-A. Well, the money matter was mentioned, as 

I stated formerly, with reference to these newspapers attacking the department in which I 
was employed. 

Q. You have stated that for a long time in the city of New York it was well known and 
currently reported that you bad secured Greene's appointment ?-A. Mr. Greene so announced 
it, and all his friends. 

Q. And you were congratulated upon it 1-A. I was, sir. 
Q. And during all that time you never mentioned to anybody the circumstances under 

which you had secured that appointment ?-A. I think I never did, sir. 
Q. You have in your testimony assigned as a reason for disturbing the confidential relation 

which you say for ten years has existed between Mr. Kerr and yourself that the newspa­
pers attacked you or Darling in respect to the appraiser's department, or something else; is 
that the true reason ?-A. No; they said that Congress had better send a committee as soon 
as possible to investigate the c.orruption and dishonesty that existed in the appraiser's de­
partment, and they said that the man Harney (meaning me, sir, your humble servant) had 
control of the machine in relation to appointments and other matters ; and the papers also 
said that I received money from the class of officers there known as opening-packers, and 
then those publications announced in the press that the opening-packers had an indigna­
tion meeting, and all signed a paper denouncing that I ever received either favor or money 
from them. I bel~eve then it was contradicted in the paper afterward. But at that period of 
time was the time that this conversation about money matters took place. I stated that 
Congress had better clean their own skirts in Washington, and the gentleman who presided 
over Congress, than to have the committee come on to investigate poor men in the discharge 
of their duty honestly. 

Q. That is the sole reason why you disturbed those confidential relations ?-A. That was 
one reason. That was the particular reason that I made that announcement. 

Q. 'Vhat was the other reason ?-A. There was not any other reason. That was the 
principal reason that I made it. 

Q. What was the secondary reason ?-A. There was no secondary reason. 
Q. Then there was but one reason ?-A. I think that was the first time that I ever said 

anything about money. 
Q. Then there was but one reason ?-A. That was the only period that I said anything 

about money, to the best of my belief or recollection. 
Q. And you swear that that was the sole reason why you said anything about money?­

A. That was the sole reason, Mr. Chauman; when the personal attacks was made on me 
through the newspapers; · 

Q. What are your relations toward the democrat:c party ?-A. The best kind. 
Q. Friendly or otherwise ?-A. The best kind; most friendly. I have just as many dem­

ocratic friends; that is, iust as honest and upright in every way. 
Q. What does the term "striker" signify in the politics of New York f-A. I do not 

know, sir; I never was into that business. 
Q. You never heard that term used ?-.A. I uo not understand about that slang word. I 

never was in it. I don't know anything about it. · 
Q. Do you understand the meaning of it ?-A. 0, I suppose so. · 
Q What is it ?-A. To get hold of a man aml get all the money you can, and knock 

him down afterward. 
Q. That is the meaning of striker ?-A. I suppose it is. That is my meaning; I do 

not know other people's meaning. 
Q. Then you do know something about it ?-A. 0, yes; I had ought to. 
Q. Are you a striker ?-A. I never struck anybody for money. 
Q. You have defined the meaning of the term; I ask yon now whether, according to 

that meaning, you are a striked-A. I am not. 
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~. Q. Are you pos1tive about that ?-A. I am. 
Q. Are you not known in New York as a striker7-A. No, sir; I am not. 
Q. Are you positive about that ~-A. I am. 
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Q. You cannot be mistaken ?-A. No, sir; I cannot. 
Q. What position do you occupy in the republican party ?-A. Do you mean the pe 

cuniary, or what ·~ 
Q. What is your standing in the party; what rate do you hold f-A. I cannot say; I 

leave other gentlemen to say about that. 
Q. What is your own idea about it ?-A. I always thought I stood well, sir. 
Q. Are you a first-rate man, or a second-rate, or a third-rate, or what is the rate ?-A. I 

was always considered a gentleman. 
Q. That does not answer my question.-A. I can give you a little of my political ex­

perience if you will let me do so. 
Q. 0, I have had enough of that; answer the question.-A. I was honored twice by 

being elected a delegate to the State convention. 
Q. So, then, in your judgment you are first rate, are you 1-A. I think I am, sir ; I am 

modest about myself; I would rather somebody else would speak about me. 
Q. Who are your particular friends or backers 1-A. Do you mean what gentlemen 

were my friends ? 
Q. Yes, or your strikers?-A. I do not know any strikers. 
Q. Who are your immediate backers ?-A. Most every gentleman that I am acquainted 

with. 
Q. Will you give us the names of some of them ~-A. I cannot at present. 
Q. Why cannot you ?-A. I do not recollect, sir; I shall furnish the committee here­

after with my friends' names. 
Q. I prefer that you should state in your testimony now, in response to that question, 

who your immediate backers are, with whom you are more directly intimate or associate. 
Cannot you give us the names of one or two 1-A. 0, yes. [A pause.] Do you want me 
to answer~ 

Q. Undoubted'y.-A. Well, Ron. George Opdyke is one of my friends; Ex-Mayor Have­
meyer, who died, is a friend of mine; that is two. 

Q. Now I will take two more.-A. Do you mean office-holders or private citizens? 
· Q. I do not care which.-A. C. A. Meserole, a director in the Harlem and Hudson River 
Railroad. Will you have another ? 

Q. Yes.-A. Ron. William A. Darling is another. 
Q. I observe that you have not added anything to your list since last Monday.-A. I 

did not think it was needed, sir; my friends will do that for me when the time comes 
around. 

Q. You have testified in response to questions propounded to you by Mr. Danford that 
you had an interview with a Mr. Moore, of New York 1-A. Yes, sir. 

Q. At which interview Mr. Moore exhibited to you a paper purporting to be a copy of 
an anonymous letter which had been receiYed by Mr. Kerr. Is that a correct statement 
of your testimony ?-A. I think it is, sir. 

Q. Do you remember whether it was stated to you at that time in whose handwriting 
that copy \vas ?-A. Mr. Moore did not know. I didn't know. He came to see me, and see 
if I could tell him who did write it. 

Q. Do you recollect the contents of that copy ~-A. I do not now. 
Q. Do you recollect anything that was in the copy ?-A. I know my name was in it. 

That is all. 
Q. Do you recollect anything else that was in it ?-A. Yes; my name was in it; and 

I recolleet there was "$450" in it. 
Q. What else was there in it ?-A. That is all I recollect. The interview about the note 

was Yery hasty, for I was surprised when Mr. Moore presented the note. 
Q. How long did you have the note in your hand 7-A. I did not have it more than half a 

minute. 
Q. You testified the other Jay to some expressions in that note; cannot you recall them 

now ?-A. That is all that I recollect for the present, "L. Harney" and "$-!GO," and about 
the appointment of Greene. 

Q. You do not think you could take your pen and paper now and furnish us a copy of 
that note ?-A. I do not think I could. 

Q. Take your pen and paper and let me see if I can assist you, and see if you recollect 
the note.-A. I do not recollect anything about the note. . 

Q. Let me see if I can assist you to reeall the note to your mind. 
The \VJTNBSS. I decline under any circumstances to go through any such examination. 
The CH.>\IRMAN. 'fhe counsel has a right to test your knowledge by asldng you to write. 
'fbe WITNESS. I state, Mr. Chairman, that I have no knowledge of the note. I do not 

know anything at all about the note. 
Mr. ELLIOTT. This is a cross-examination, :Mr. Chairman. 
T.he CII:\IR:\IAN. The counsel has the right to tes~ your lmowledge, Mr. Harney, on that 

subject, with reference to what you saw in that note, by asking you to write. 
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The \VITNE~S. All I saw that I recollect was "L. Harney,. and "$450," to the best of 
my knowledge and belief. 

Mr. ELLIOT'r. I desire to test the recollection of the ·witness by refreshing that recollection 
myself, and, if I am able to give him the substance of that note, to see whether he will then 
identify it as a correct copy of the note that he saw. 

The vVITNESS. I cannot do it, for I do not recollect anything about the note. 
Mr. ELLIOTT. We will see when you get through whether you do or not. 
The CHAIRMAN, (to the witness.) Do you decline to attempt to write ? 
The WITNESS. Yes, sir. 
'rhe CHAIRMAN. Does the counsel propose to dictate the terms of the note to the witness~ 
Mr. ELLIOTT. I propose to endeavor to refresh the recollection of the witness to see 

·whether he will then recollect the contents of the note, and I request him to take down in 
writing what I dictate. 

The CHAIRMAN, (after consulting with Mr. Danford.) \Ve agree in this, that you ha,·e a 
right to request the witness to write a note which you may dictate; not for the purpose you 
have stated, but for another purpose, to see whether the handwriting of the witness there, 
or anything else that be might do while writing that note, would indicate that he might be 
the author of the anonymous letter. You can require him to write for that purpose, but not 
merely for the purpose of refreshing his memory. 

Mr. ELLIOTT. I am not particular about the purpose. I desire the witness to do the thing 
that I request, and I insist upon it. 

The CHAIRMAN. We have decided that it is competent for you to ask a question and to 
request him to write. 

Mr. ELLIOTT. Well, I do request it. 
The CHAIRMAN, (to the witness.) Mr. Harney, sit here. and counsel will dictate a note to 

you. 
The "riTNESS. Mr. Chairman, I will just sign my name-I can't write, I am very nervous 

now-and you can compare my name. 
Mr. ELLIOTT. That will not answer the purpose. 
The CHAIRMAN. Write what the counsel dictates. 
The WITNESS, (writing.) I just want to show this, and, if this is not satisfactory, this is 

all I shall do. You can compare this, [handing Mr. Elliott what he had written.] 
The CHAIR~JAN. That is not what is demanded of you. It is for the counsel in this case 

to dictate to you, and for you to write from his dictation. 
'l'he "riTNESS. I am too nervous to write, Mr. Chairman. I can't write at present. 
Mr. ELLIOTT. How long will it take you to overcome your nervousness? 
The WITNESS. I do not know. 
Mr. ELLIOTT. Will you be able to do it to-day 1 
The WITNESS. I will, if my nerves will let me. 
Mr. ELLlOTT. Mr. Chairman, I will postpone that question for ft. few moments, with the 

understanding that it has been decided that the witness is to write. 
Q. (to the witness.) You have stated to the committee that you did not expect a subpoona 

in this case f-A. I did not, sir. 
Q. Was that statement true when you made it ?-A. I never expected a subpoona in this 

case, sir. 
Q. Have you not also testified that you came here because you knew you would bear­

rested if you did not come ?-A. I knew I was violating the rules, &c., and I knew Greene 
bad come in advance. 

Q. You state that yon knew a great many members of the House in 1866, and that you 
applied to many of them to ascertain whether a vacancy existed which you could obtain for 
Greene. Give the committee the name of any one to whom yon applied and to whom you 
offered money upon making the application.-A. I didn't offer any other gentleman money. 

Q. And you applied to a great many others ?-A. I found out they hadn't any vacancy. 
Q. Tell me how you found out that Mr. Kerr had a vacancy ~-A. 0, I spoke to Mr. Kerr 

21.bout it. 
Q. What, sir ?-A. I spoke to Mr. Kerr about it. 
Q. Bow did yon find out that the others had n~t a vacancy '-A. Well, I found out from 

the War Department. 
Q. Then you went to the War Department to inquire about the others '-A. No; I found 

Dut through some gentleman that was acquainted. 
Q. Then you went to Mr. Kerr directly 7-A. Yes, sir; I spoke to Mr. Kerr about the 

appointment. 
Q. When you met Greene in the Bowery, near Broome street, just before he came to 

Washington, according to an appointment arranged by you, did you undertake to persuade 
him not to come to Washington '?-A. I told him I was surprised to see that he was going 
to Washington. 

Q. Did you undertake l.o persuade him not to come ?-A. 0, no; I did not. 
Q. Did you say anythiDg in opposition ~-A. I said I didn't want, myself, to come to 

Washington. 
Q. Did you!advise him not to come 7-A. I told him I thought he was in a great hurry; 
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he bad better wait for me. He told me that be wanted to go and give his testimony in ad­
vance. 

Q. Why did you tell him that be bad better wait for you ?-A. Well, because I wanted 
to have some company-to have a companion, I suppose. 

Q. A companion for what f-A. To come over to Washington together. 
Q. Your object was to accompany Greene f-A. Yes, sir; I thought if be would wait 

that time. 
Q. What did he say ?-A. He said he thought he would come over and testify, and ad­

vised me to leave the city and not to come to Washington. 
Q. State how many and what other money transactions you ever bad with Greene.-A. 

Only after his nomination, after his appointment, he sent me presents of money for getting 
it for him. 

Q. You never had any other transactions with him '?-A. 0, yes; small business matters. 
Q. What kind of business 1-A. Well, loans of small amounts. 
Q. Between you ?-A. Yes, sir. 
Q. You were asked by the chairman when last before the committee whether you had ever 

stated to Greene or any one else that you were " crowded " or " under preEsure " to make 
the statement which you have made, and your answer was not direct upon that point. 
Please tell the committee now whether you ever made that statement'? Answer "yes" or 
'' no."-A. Do you mean" crowded?" 

Q. Yes, or'' under pressure '?"-A. No, sir. 
Q. Or anything equivalent to either of those terms '?-A. No, sir. 
Q. You are positive about that ?-A. I think I am. 
Q. Did you ever state it to any one else '?-A. Not that I recollect. 
Q. Do you recollect that you did not ?-A. I did not, sir. 
Q. Did you know anything as to the whereabouts of Mr. Kerr between 1866 and 1876 !~ 

A. I saw Mr. Kerr once on the steps of the Astor House. 
Q. Did you know that since the spring of 1866 he had been five times a candidate for 

Congress in Indiana 7-A. I know he has been a member since. 
Q. And once a candidate for Speaker 1-.A.. Yes, sir. 
Q. You knew those facts '?-A. I knew those facts. 
Q. How much time did you consume in procuring this appointment ?-.A.. Altogether, sir, 

from the time Greene came on 1 
Q. Yes.-A. I suppose it was two or three weeks; inside of a month, the whole thing. 
Q. You worked vigorously and assiduously, of course 1-.A.. I worked with an interest in 

the matter. 
Q. In consequence of your friendship for Greene 1-.A.. Yes, sir. 
Q. No other consideration 1-A. No, sir; I hadn't any other motive. 
Q. You never expected to make anything out of it ?-A. No, sir. 
Q. Purely disinterested 1-A. Yes, sir; purely disinterested, good feeling. 
Q. Did you ever have any other disinterested transaction of that kind 7-.A.. No, sir; I 

did not. 
Q. Were you ever requested by Mr. Kerr, or by any one for him, or in his name, to sup­

press the statement which you have made before this committee ?-.A.. I was not, sir. 
Q. You never were approached by any one for that purpose 1-A. I never was approached 

by any one. 
Q. When you met George Bliss either the first or second time, did be mention to you the 

name of any member of Congress f-A. Yes, sir; he mentioned to me that he had wrote a 
note about this matter to a gentleman named Mr. Bass, I think. 

Q. When did he say he had written this note ?-A. He didn't tell me when he hll.d writ­
ten it. 

Q. Was that at your first interview with Bliss or the second ?-A. I never had only one 
interview with him on this subject. 

Q. And at that interview he told you that he had then or prior to that time written a note 
to Mr. Bass ?-A. Yes, sir, some time round that time; I don't know exactly. 

Q. Did he tell you the contents of that note ?-A. He did. 
Q. What did be say about it '?-A. He said he wrote a note to Mr. Bass. When he men­

tioned the subject to me, I disclaimed anything about money matters to Mr. Bliss. 
Q. Did be tell you that he had written to Mr. Bass that Mr. Kerr had received money for 

an appointment '?-A. No, sir; he didn't say anything about money. 
Q. Did he assign to you any reason for communicating with Mr. Bass ?-A. He did not. 
Q. Did he refer you to Mr. Bass 1-A. He did not. 
Q. How did it happen, then, that you addressed Mr. Bass by telegram or letter ~-A. I 

didn't know the gentleman who presided here ; I forgot his name. 
Q. But you have testified that you derived your information about Mr. Bass from the 

printed list of the committees of the House, at the head of which list stands the name of the 
chairman. Did you go down through the list to find Mr. Bass ~-A. Well, Mr. Bass's name 
was familiar to me, and I thought he would notify the chairman. 

Q. How was Mr. Bass's name familiar to you ?-A. Well, the sound of "Bass." 
Q. Because it was "Bass;" is that the reason ?-A. Yes; easier to spell and shorter. 
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Q. Did Bliss mention the name of any other member of Congress ? -A. H" did not. 
Q . .A.re you positive about that ?-.A.. I think I am. 
Q. Do you know the names of any members of the present House of Representatives; 

and do you know any of them personally ?-.A.. I do not, sir. 
Q . .A.re you positive about that ?-.A.. I think only the present gentlemen that I see 

here. 
Q. What communication had you with Mr. Bass in referen ce to this matter ?--A. I hadn't 

had any. 
Q. None whatever ?-A. No, sir. 
Q. Did not I understand you to say ou Monday that you telegraphed tG Mr. Bass '? -A.. I 

did. That is all. 
Q. What did you say in that telegram '?-.A.. That I would be here, before the com­

mittee. 
Q. Did anybody ask you to be here ?-.A.. No, sir; in answer to the subpmna. 
The CHAIRMAN. I do not think it quite proper, Mr. Elliott, to pursue this line of exami­

nation in respect to a member of the committee who is absent. 
Mr. ELLIO'I'T. I expressly state, sir, that I am not asking these questions for the purpose 

of reflecting upoil Mr. Bass at all . I disclaim any such purpose, and he will have the very 
fullest opportunity to re-examine the witness. 

The CHAIRMAN. I only thought it proper to caution you. 
Mr. ELLIOTT. I am perfectly aware, sir, of the proprieties of the occasion, and I disclaim 

distinctly having asked the question with any such intention. 
Q. Who wrote the telegram that you sent to Mr. Bass ?-A.. I did, sir, myself. I simply 

said, ''Mr. Bass, I will be in Washington," naming- the date. 
The CHAIRMAN. I will say for the information of the committee that Mr. Bass exhibited 

that telegram to me when it was received. 
The WITNESS. I have apologized to the chairman for not addressing it to himself. 

Neither Mr. Bass or any other gentleman has spoken to me on this subject. They have 
avoided me since I came to Washington. 

By Mr. ELLIOTT : 
Q. When Mr. Moore, of New York, handed you the copy of the letter to which you have 

testified, did you read it ?-.A.. I don't think I read it alL I just saw "L. Harney" and 
"$450." Mr. Moore. himself, I think, read the letter. 

Q. You do not think you read the letter when he handed it to you ?-.A.. I don't think I 
read it all. I may have read a couple of words of it. 

Q. Did you refer Mr. Moore to your lawyer and give him his name ?-.A.. I did not. I said 
that if they continued to annoy me about this matter I would consult a lawyer. 

Q. Is that precisely what you said ?-.A.. I think it is pretty near ; I think I mentioned 
the name of a lawyer, anyhow. 

Q. Did yon not specifically refer Mr. Moore to your lawyer and mention his name ?-.A.. 
My statement was that--

Q. Answer my question.-.A.. I will state my statement to Mr. Moore, that I would con­
sult my lawyer, or a lawyer, about the matter. 

Q, Did you not specifically refer Mr. Moore to your lawyer, and mention the name of that 
lawyer ~-A. I mentioned the name of the lawyer, but I didn't refer Mr. Moore to the 
lawyer. 

Q. You are positive about that ?-.A.. I think I am, sir. 
Q. Did you tell Mr. Moore that this matter, referring to the subjAct-matter of this investi­

gation, was for the purpose of making political capital ?-.A.. No, sir; I did not. I don't 
think I did. 

Q . .A.re you positive about that ?-.A.. Yes, sir, 
Q. Are you as positive about that as you are about the other statements you have made 

before the committee ?-A. Yes, sir; I don't think I brought politics up at all. 
Q. Did you tell him that George Bliss was "crowding" you to testify in this case ?-.A.. 

I didn't say that George Bliss was crowding me. 
Q . .A.re you positive about that ?-.A.. Yes, sir. 
Q . .A.s positive as you are about everything else you have stated ?-.A.. Yes, sir. 
Q. Did you tell Mr. Moore that Bliss ·was a ' ' damned scoundrel" and a "damned rascal?" 

-.A.. I did not. 
Q. Or anything to that effect f-A. I did not, sir. There is a great deal of untruth about 

the gentleman. I had no cause to say so. 
Q . .A.nd you never saiu ~o ?-.A.. I never used that language. 
Q. Did you, subsequent to the interview you had with Mr. Moore at the appraiser's office, 

meet him at the Tribune building '-A. I saw him there, not by an engagement. 
Q. I did not refer to an engagement. Did you meet him there ?-.A.. Yes, I met him. 
Q. Did you have an interview with him '?-.A.. Passec the time of day. 
Q. You are positive you said nothing else ?-A.. I don't think I did about this matter. 
Q. Do you state that you did not '?-A. I state to my best recollection I didn't mention 

he subject. 
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Q. What do you mean by your best recollection ~-A. My best recollection is, that I don't 
remember my saying anything on this subject, for I didn't want to. 

Q. Would you remember it if you had '?-A. I think I would remember the subject. I 
talked about other matters, but I didn't desire to say anything about this subject to any­
body. 

Q. Did you not refer at that intervi~w to the names of Bliss and Davenport 1-A.. Not to 
my recollection. 

Q. Can you state that you did not ?-A. I don't think I did. 
Q. Did you or did you not '?-A.. To my best recollection I didn't. 
Q. Would you recollect it if you had ?-A. I think I would. 
A.. Are you certain about that V-A.. Yes . I didn't know Davenport. 
Q. Did you at that interview at the Tribune building say to Mr. Moore that Bliss and 

Davenport were "damned scoundrels" and " damned rascals," or anything to that effect?­
A. I did not, sir. 

Q. Are you positive ab out that 1-A. I am positive about that. I used no such lan-
guage. 

Q. Do you ever use that sort of language about anybody ?-A. No, sir. 
Q. You are not a profane man ~-A. Well, I try to be as moral as I can. 
Q. What is the fact; do you ever use that sort of language ?-A. No, sir; I never do. 
Q. Where did you go when you left the committee-room last Monday 7-A. I went out 

in the hall. 
Q. From there where did you go ?-A. I went out to the other end of the book-room, and 

there I was insulted by four or five men, who hooted at me and used all kinds of profane 
language, and then I ran up-stairs into the hall-way and passed over to the Senate, and 
took a carriage and got out as quick as possible . 

Q. Did you run 1-A. I walked rapidly. 
Q. Who were those men ?-A. I don't know, sir. 
Q. What kind oflooking men were they1-A. The men I thought were employed in the fold­

ing-room. Then I went out in excited haste up to the hotel, and at the hotel there I bad a con­
troversy, and I &aw in the papers the language that I used, and I beg leave to recall that 
language. I never used the positive language that was stated there. 

Mr. ELLIOTT. One moment. 
The WITNESS. I want to explain, if the chairman will give me an opportunity. 
Mr. ELLIOTT. I will give you a full opportunity to explain. I do not intend to take any 

ad vantage of you. 
Q. At what hour did you reach the hotel?-A. I do not know1the hour; as fast as I could. 
Q. Did you walk or ride ?-A. I called a carriage and got into it, because I thought I 

was going to be insulted or abused. 
Q. When you got to the hotel, whom did you see there 7-A. I asked for Mr. Wakeman. 
Q. Whom else did you see at the hotel ?-A. The clerk behind the desk. 
Q. What is his name ?-A.. I do not know. 
Q. What was his appearance 7-A. He appeared like a man. 
Q. Describe his appearance.-A. He was probably a man about as tall as I am. 
Q. He was behind the office-counter, the clerk there ?-A. Yes,Isir. 
Q. You do not know his name?-A.. No. 
Q. At what hour did you leave the hotel at night to go to New York ?-A. I left when the 

train started. 
Q. About nine o'clock ~-A. Yes, sir. 
Q. Where were you between the hour you arrived at the hotel and the hour you left 1-A. 

In the hotel all the time. 
Q. In whose company ?-A. In everybody's that spoke to me. 
Q. Who spoke to you ?-A. A great many gentlemen there. 
Q. Name them.-A.. I do not know their names. 
Q. Did you see Abram Wakeman there 7-A. I did. 
Q. Did you come to Washington with him on Monday morning last 7-A. He was on the 

same train. He had a case in the United States court. 
Q. The United States courtwhere?-A. In this city, I think. 
Q. He came on that business, did he ?-A. So he said. 
Q. Did you converse with him on the way from New York to Washington 7-A. Not 

much on this subject. I told him I was subpoonaed to come before the committee, and I 
· was very sorry. · 

Q. Did you converse with him anyway ?-A. Very little. 
Q. What did he say when you told him that ?-A. He said it_wa.s too bad; he was very 

sorry for the whole thing. 
Q. For what whole thing ?-A. This whole matter of Mr. Kerr's. 
Q. Then you stated to Wakeman what you haYe stated to the committee 1- A. 0, yes; he 

said he bad beard of it before. 
Q. Did be tell you where he bad heard of it 7-A. No; he did not tell me. 
Q. Did he appear to be familiar with it ~-A. He did not. He did n0t say much abo ut it 

at all. 
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Q. Did you room with Wakeman at the hotel ?-A. I did not; I have a room in a differ­
ent part of the building. 

Q. How near Wakeman's room '-A. I do not know. I do not know much about the 
building. 

Q. Did you leave this city on the same train with Wakemau ?-A. He was on the same 
train going home. 

Q. Had he concluded his case iu the United States court '-A. Indeed I did not ask him 
any questions. 

Q. But he went home with you '-A. I think he did not know that I was going. I went 
home with him on the same train. 

Q. You were in the lobby of that hotel speaking to everybody, some people that you knew 
and some that you did not know ?-A. I did noi know any of them. 

Q. I think you said you knew some. Did you have any conversation with that clerk 
behind the counter or any conversation with any one outside the counter in the presence of 
that clerk 7-A. There was nobody else present, only the clerk and me, when the conversa­
tion took place. 

Q. Did y:m say on that occasion that you had "busted the democratic party," and 
"pulled down the biggest man in it," or anything to that effect ~-A. I stated before the­
this gentleman addressed me, I was in a very excited state. "Well," says he, ''what are 
you doing up at the House to-day ; making a big row up there ?" Says I, •' Making a big 
row ! You will find out the consequences." I made an allusion to the democratic party, 
and immediately after I made it I recalled it to the same gentleman. I was sorry I had 
made it. 

Q. What allusion did you make to the democratic party, and what did you mean by his 
"finding out the consequences ~"-A. Well, I made the remark, and,I saw the impropriety 
of my remark, and I regretted it very much indeed and apologized for it. 

Q. State exactly what you said, and nothing else.-A. I cannot now at present; I was 
so excited I don't recollect. 

Q. What was the cause of your excitement '-A. The abuse I received when I was leav­
ing the Capitol. 

Q. Was that the sole cause?-A. Yes, sir. I was· very much excited. I bad nobody to 
protect me only the chairman. 

Q. There was no other cause for your excitemenH-A. No, sir. 
Q. Can you state to the committee that you did not make the remark that I have quoted 

in my question ?-A. N~t in that shape. 
Q. Or anything to that effect 7-A. I did make a remark, but I cannot tell exactly the 

nature of the remark that I made. I leave the clel'k to do that. 
Q. What did you mean by that remark ?-A. I meant it in answer to a remark be made 

to me. 
Q. What remark did be make to you 7 State precisely what he said.-A. I don't recol­

lect even what be said. 
Q. Whom did :fou converse with at the hotel upon the subject-matter of this investiga­

tion besides Mr. Wakeman 7-A. I thmk I only spoke to the chairman of the committee. I 
was sorry about it. 

Q. Whom did you converse with at the hotel upon the subject-matter of this investiga­
tion besides Mr. Wakeman ?-A. I didn't speak to anybody else. I told the chairman I was 
sick with neuralgia in the head, and I hoped he would excuse me. 

Q. Why did you go to New York on Monday night ?-.A.. Because I had to consult my 
doctor, and I had liberty to go there. 

Q. What is your doctor's name, and where does be live Y-A. Dr. I .. ittle; on Forty-sec­
ond street. 

Q. Did you say you had the privilege of going there ?-A. Because I hadn't to come be­
fore the committee before one o'clock on Wednesday. 

Q. Did any member of the committee tell you that you had permission to go f-A. No, 
sir. 

Q. Did you consult your doctor ?-A. I did not. He is absent from the city. 
Q. Did you consult any doctor ?-A. I did; Dr. Freeman. 
Q. Where is be~-A. On Forty-second street. 
Q. Where were you in New York on Tuesday night last t-A. In Gillmore's Garden, en­

ioying myself. 
Q. Where else ~-A. No other place as I know of. 
Q. Where were you on Wednesday night ?-A. I don't recollect; I think I was home all 

the evening preparing to come to W asbington. 
Q. Where were you during the day-time of Tuesday and Wednesday, and whom did you 

see and converse with '-A. Well, I was around a great dea.l, but I didn't converse with 
anybody on this subject. 

Q. Did you see George Bliss 7-A. I saw him before l came to· Washington. 
Q. Did you see Darling ~-A. No, sir ; I did not. 
Q. Did you see Lee Y-A. No, sir; I have not. 
Q. Did you see Wakemnn ?-A. No, sir; I have not. 
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Q. Did you see Davenport Y-A. No, sir; I never spoke to Davenport in my life. 
Q. You have stated on cross-examination that you frequented or endeavored to get into 

the best society in New York- Will you give us the names of some of the leaders of that 
society in which you circulated Y-A. I cannot now at present. 

Q. Do you know one of the leaders of that "society" named Harry Hill, who keeps 
a place on Houston street ?-A. I do. 

Q. Do you visit that place Y-A. No, sir. 
Q. Did you ever visit it ?-A. I did about fifteen years ago, when it was first opened. 
Q. Have you never visited it since ?-A. Not only on business. 
Q. What business ?-A. Private business. 
Q. What was the nature of it Y-A. Well, about private transactions-about a horse. He 

wanted me to get him a horse, and I called to see about it. 
Q. Is that the only occasion on which you have visited that place in fifteen years ¥-A. I 

think that is the only occasion. 
Q. Are you certain about that ?-A. I believe I am. 
Q. You have not been there within the last six months ?-A. Not up-stairs. 
Q. Have you been down-stairs ?-A. No, sir; I have not been in his building. 
Q. Have you been upon the premises ?-A. No, sir. 
Q. You are certain about that ?-A. I think so. 
Q. What is your best recollection on that pointY-A. I have not been in his premises. 
Q. Are you intimate with two other members of society in New York named Davis Y-A. 

What DavisY 
Q. Theodore and Thomas Davis ?-A. I do not know them. 
Q. You do not know any persons by those names ?-A. I know a man of the name of 

Davis, but none of those names. 
Q. Are you certain that you do not know such persons ?-A. I know a Davis, a con­

ductor on the Sixth-avenue cars, and one on the Third avenue. 
Q. Do not you know Theodore and Thomas Davis, two confidence-men in New York?-

A. No, sir. 
Q. Do you know the meaning of the term '(confidence-man ~"-A. Yes. 
Q. What does it mean Y-A. Well, it means to get a man's confidence. 
Q. It does ~-A. Yes, sir. 
Q. You got a man's confidence, did not you Y-A. Yes, sir. 
Q. Do you know John P. Keating, formerly a conductor on the Third Avenue Railroad'? 

-A. I don't 1·ecollect him. 
Q. Were you ever employed on that road ?-A. I was a little while. 
Q. [Spelling the name,] K-e· a-t-i-n-g ?-A. I don't recollect him. I know a great many 

if I saw them, but I don't recollect their names. 
Q. Do you think you would know Keating if you were to see him Y-A. I don't know as 

I should. 
Q. When did you leave the employ of the railroad ?-A. 0, in 1855. 
Q. You have not been there smce ?-A. I have not been there since. 
Q. Do you know Edward C. Sheehy of 1501 Third avenue T-A. I don't. 
Q. You never knew him ?-A. I never knew him. 
Q. Are you certain about that Y-A. I am, I think. I never heard of him to my recollec 

tion. 
Q. You have testified already that you have never been indicted for any offense ?-A. I 

never have in my life. 
Q. Were you ever arrested for any offense ?-A. Never in my life. 
Q. Are you positive of that f-A. I am, sir. 
Q. Were you ever in the custody of a police-officer ?-A. Never in my life. 
Q. Do you know Sergeant Knight of the eighth precinct, New York ?-A. I don't. 
Q. When and where, and to whom, were you married ~-A. I was married in Forty-fourth 

street. 
Q. When? -A. Nine years ago the 3d of next July; so my certificate says. 
Q. That would be July, 1867, would it not ?-A. I think so; you can count it up. 
Q. You were married in Forty-fourth street, at what place Y-A. No. 83. 
Q. Whom did you marry ?-A. I married a woman. 
Q. I have no doubt about that, but who was she Y-A. Annie .Prior. 
Q. Has she any relatives Y-A. She has got one sister. 
Q. Is your w1fe living or dead ~-A. My wife is living. 
Q. Living with you f-A. Yes, sir. 
Q. Have you always lived with her since you were married 1-A. Since I married her, I 

have. 
Q. Then, when you were here in 1866 you were not married ?-A. I was not married. 
Q. You bad no wife with you at that time ?-A. I had not. 
Q. Did you ever abandon your wife and live with any other woman ?-A. No, sir; I 

never only had one wife. 
Q. What do you say ?-A. I never only had the present wife. 
Q. You are positive of that ?-A. I am, sir. 
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Q. You are now living with the woman to whom you were married in 18671-A. Yes, sir. 
Q. And have been ever since 7-A. Yes, sir; no interruption, and hope I always shall, 

too. 
Q. Were you ever married before ?-A. Never married before. 
Q. And you have never had but one wife ?-A. Never had but one wife. 
Q. Are you living now with your wife, or with some other woman ?-A. I am living with 

my wife. 
Q. And not also living with some other woman 7-A. No other wom::~.n . 

.A.t this point the committee took a brief recess. 

After recess the examination proceeded as follows : 

Mr. ELLIOTT. Mr. Chairman, I now renew the request which I made before the recess, 
;that the witness shall proceed to write this note at my dictation. 

The WITNESS. I will endeavor to do so to the best of my ability. 
Mr. ELLIOTT dictated the following words, which the witness wrote down, as on the slip 

attached to this sheet, and handed to Mr. ELLIOTT: 
"A rumor is circulating secretly in New York that one Harney, in the appraiser's de­

partment there, gave you, in 1866,$450 for the appointment of one Augustus P. Greene, of 
New York, as second lieutenant. Harney may be summoned; does not want to be; has 
not yet been." 

".A. Roner is sierten seker in New York that one Harney now in the Appprasies Derpert· 
ment there Gave you in H366 $450-foure the apintmet of one August P Green of new york 
as sikend Lutient Haney me be so mend Doues not want to be-has not yet Beene." 

By Mr. ELLIOTT: 
Q. [After inspecting the document written by the witness.] From what college did you 

graduate ?-A. None, sir. 
Q. Where did you ever attend school ?-A. All 'the schooling I ever received I received 

between the age of nine and eleven years old in a Methodist Sunday-school. 
Q. Is this your usual style of spelling ?-A. I cannot, under the present circumstances, 

spell any better. 
Q. Can you spell any better 7 -.A.. Probably if I was at home, and had an opportunity, I 

might. 
Q. Do not you know you can spell better than that 7-A. Mr. Chairman, I have done the 

best I can. That is my writing, and let the gentleman use it to his advantage. 
Q. I will use it, sir. [Exhibiting a paper to witness.] Is that your handwriting ¥-A. It 

was dictated by me to my wife, and my wife wrote it in answer to Mr. Greene. 
Q. Did your wife sign it ?-A. Yes, sir; she signed my name there. 
Q. Where is your wife ?-A. She is home, I hope. 
Q. What was your business in the appraiser's department ?-A. I had charge of the open· 

ing-packers-laborers. 
Q. Had you any clerks employed under you ?-.A.. No, sir. 
Q. Were you required to do any clerical work in that office 1-A. No, sir. 
Q. You were never required to do any ~-A. No, sir. 
Q. Or to make any en tries ?-.A.. No, sir ; not at all. 
Q. Or keep any accounts ?-A. No, sir. 
Q. 'l'o write any letters ?-A. Nothing of the kind. 
Q; Who was the clerk in that office with whom you were intimate ?-.A.. I don't know ; 

dozens. 
Q. You can't tell the committee the name of the clerk with whom you were intimate in 

that office ?-A. No, sir. 
Q. How many clerks in that office did you know 7-A. About forty-five. 
Q. Name some of them.-A. I could not now unless I saw the list. 
Q. Do you mean to tell the committee that out of forty-five clerks you cannot tell the 

name of one ?-A. 0, yes: I can tell the name of one of them. 
Q. Name one.-A. Mr. William Allen is a clerk there. Mr. Emerson is a clerk there. 
Q. Did Mr. Allen ever do any writing for you ?-A. He had no occasion. I had none 

to do. 
Q. Did you ever request any one else excepting your wife to write for you ?-A. No; I 

generally do my own writing when I am at home. 
Q. Is this the style of it 7-A. Well, I can improve on that if I was there. 
Q. Well, now, you must improve on that. Will you state to the committee under oath 

that you are unable to spell more correctly than you have spelled here 7-A. If I had more 
time I probably could. 

Q. How long does it take yon to spell a word ?-A. I don't know, sir. 
Q. Did you ever write a letter in your life 7-A. Yes. 
Q. To whom ~-A. To myself. 
Q. Wrote to yourself?-A. Yes, sir. 
Q. Name some of the persons with whom you have corresponiled during tl:e past three 

months.-A. I have not corresponded with anybody. 
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Q. Name some with whom you corresponded before that.-A. I can't name anybody. 
Q. Do you mean to tell the committee that you cannot give the name of one of your 

correspondents ?-A.. Yes, sir. 
Q. Do you know any newspaper editors or reporters in the city of Washington ~-A. 

No, sir. 
Q. Have you ever conversed with any about this case ?-A. There bas some persons 

spoken to me, but I have not said anything about the case. 
Q. Who spoke to you ?-A. I don't know, sir. 
Q. 'With what papers were they connected ?-A. I don't know, sir. 
Q. You did not inquire f-A. No, sir. 
Q. How do you know that they were newspaper men ?-A. I supposed so. They 

wanted to know if I had anything to say about it. 
Q. And then you inferred that they were newspaper men ?-A.. I suppose so. 
Q. Was that the only means of knowledge you had ?-A. Yes. 
Q. Have you spoken to any one in the city of New York f-A. No, sir. 
Q . To no one f-A. No, sir; persons have spoken to me about it, Lut I declined to have 

anything to say. 
Q. Who spoke to you there about it ?-A. I don't know, sir. 
Q. Can you recollect the name of a single editor, reporter, or correspondent in New 

York with whom you have conversed on this subject ?-A. I cannot recollect any. 
Q. When did you have the last conversation with one of those persons ?-A. 0, I don't 

know ; they spoke to me last evening, I think, some gentlemen. 
Q. Are you in the habit of talking to people you don't know ?-A. Well, where a gen­

tleman approaches me, of course I must give him an answer. 
Q. Were you not the superintendent of the stationery department in the appraiser's 

office ?-A. I bad charge of the stationery, to store it and pack it away. 
Q. Does that position require a man who can read, write, and spell ?-A. No, sir; just 

to take the books in and deliver them. 
Q. And to keep no account ?-A. No. 
Q. Make no entries ?-A. No, sir. 
Q. Who does that work ?-A. It does not require any. The chief clerk of the depart· 

ment forwards a requisition to Washington, and he receives them and has control of them. 
Q. Were you familiar with the chief clerk ?-A. Yes, sir. 
Q. Did he ever do any writing for you ?-A. No, sir; I never had any occasion. 
Q. What is his name f-A. William Allen. 
Q. Going back, I understand you to say that you had never approached any member of 

Congress other than Mr. Kerr in respect to the appointment~- A.. Not that I remember 
of, sir. 

Q. Try to refresh your recollection.-A. I have not. 
Q. Did you ever tell any member of Congress that you could make money for yourself 

by securing the appointment ?-A. I did not, sir. 
Q. Are you positive '1-A. I am sure. 
Q. Did you ever tell any member of Congress that your salary was insufficient to sup­

port you V-A. I did not, sir. 
Q. A.re you positive about that f-A. Ye•, sir. 
Q. Are you as positive about these things as about the rest of your testimony ?-A. I 

think I am. 
Q. I understood you to say that you knew a great many members of Congress in 1866 ?-

A. By sight; passing in and out, to pass the time of day. 
Q. Is that the way you knew Mr. Kerr ~-A. Yes, sir. 
Q. Solely in that way ?-A. Solely in that way, sir. 
Mr. ELLIOTT. Mr. Chairman, I think I have reached a point in the examination of the 

witness where li can suspend it for the present. I desire, however, that the witness be 
not discharged. 

The WITNESS. I hope the chairman will continue the examination until you get through 
with me. I don't desire to be any expense to the Government any longer than I can. 

By Mr. DANFORD: 

Q. Who stood at the same door with you when you were door-keeper here ?-A. The only 
companion I ever had was Mr. Simmons. 

Q. Do you know where he lives-what State he was from ?-A. I think he was from Ohio. 
Q. Do you know who his member was f-A. Mr. Bingham. 
Q. Do you know whether he knew of Greene's presence here ?-A. 0, yes ; he was very 

sociable every day when Greene was here. 
Q. Did you ever talk with him in relation to this transaction ?-A.. No, sir, I did not. 
Q. Did you ever tell him at the time that you were negotiating this appointment for 

Greene f-A. I told him I was mterested in Greene's appointment; that I was trying to 
procure Greene the appointment; that he was a very honorable gentleman, and I done all 
I could to get him the place. 

At this point the examination of the witness was suspended, but _ be was not discharged. 
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WASHINGTON, D. C., Jnne 2,1876. 
MYER STROUSE sworn and examined. 

By the CHAIR~iAN: 

Question. ·were you a member of Congress from the Schuylkill and Lebanon district in 
1866 ~-Answer. Yes, sir. 

Q. Did you know a door-keeper at that time by the name of Lawrenc.e Harney Y-A. 
Yes, sir. 

Q. Is he the person whom you just met in this room ~-A. Yes, sir. 
Q. At which door was he the door-keeper during the Thirty-ninth Congress ?-A. I was 

here in the Thirty-eighth and Thirty-ninth. He was at the east door. 
Q. If this man at any time endeavored to interest you in securing an appointment for 

Augustus P. Greene, of the city of New York, to a second lieutenancy, be kind enough to 
state to the committee all that occurred between you.-A. It would be impossible, sir, to 
remember every word of the conversation, but Mr. Harney a number of times asked me to 
use my influence to obtain a position in the Regular Army for his friend Greene. 

, Q. Were you introduced to Greene, do yon remember 1-A. I am not certain; I cannot 
say positively, but I believe I was. 

Q. Were testimonials as to his standing as a soldier and character as a man exhibited to 
you ~-A. Yes, sir, by Mr. Harney; and upon that I wrote a letter, a short letter, to the 
President. 

Q. To Andrew Johnson, then President, requesting the appointment ~-A. Yes, sir ; I did. 
The CHAIRMAN. I believe that letter is among the papers here. 
The WITNESS. I would like to see it. 
The CHAIRMAN, [showing a letter to Mr. Strouse.] Here is what purports to be a copy, 

and you will find on the back of it an indorsement. 
The WITNESS. I see now I did meet him at Whitney's. I boarded at Mrs. Whitney's, 

opposite the Capitol. Well, the letter is correct. This letter was addressed to me, and by 
reason of his meritorious services as a soldier I recommended him to President Johnson. 
Mr. Harney said to me-l cannot exactly repeat the words, but in effect and spirit-he 
said: "You have influence with the President, I know, and you have always been the sol­
diers' friend; now you can help this man by writing a letter," and I wrote the letter of 
which this is a copy. 

Q. If you had any conversation with Harney with reference to this subject as to what in­
terest he had in this, please state it to the committee.-A. Well, Mr. Harney said that Greene 
was a friend of his, and besides that, he could make a little money out of it, probably $400 
or $500. 

Q. By having him appointed second lieutenant ~-A. I told him I bad nothing to do with 
that. I went solely upon the recommendations I got. , 

Q. Do you know whether Greene was appointed upon your recommendation or upon that 
of others ?-A. I cannot say that. I simply wrote this letter; I understood he was ap­
pointed. In fact, I know he was appointed afterward. If I am not mistaken, that was 
the long session. We were here probably until August, I am not certain, but it was really 
a long session, and I think the appointment was .made before I left here. At all events, it 
was made in the summer of 1866. I can't remember. I paid no more attention to it. 

Q. Did Harney see you repeatedly ?-A. Frequently. 
Q. Did he see you in the House ?-A. Yes. 
Q. Did he see you at your boarding-bouse ?-A. Yes, sir; over to "Whitney's occasionally. 
Q. And you say that he said if he could secure the appointmant of Greene he could make 

four or five hundred dollars by it?-A. Yes, sir. 
Q. Your reply was that you had nothing to do with that ?-A. That I had nothing to do 

with the financial part. I got no money; never saw any. 
Q. Had you ever any relations with Harney with reference to the appointment of any 

other person than this one man, that you remember ?-A. I don't remember now, sir. 
Q. Was your seat in the House near that of Mr. Kerr in that session of Congress ?-A. 

Yes, sir; Mr. Kerr sat a little to the right of me. I sat on the aisle running a little back 
from the door on the east side. 

Q. Do you know Mr. Kerr well ~-A. I do. 
Q. Were you intimate with him from your service in Congress ?-A. Very, sir. I had 

met him before he was in Congress. I think I met him at Pittsburgh. 
Q. Did you ever see him have any intercourse, verbally or otherwise, with Harney ?-A. 

Not to my knowledge. 
Q. Was Harney in the habit of coming occasionally to your desk T-A. 0, yes; Mr. 

Harney was very courteous and friendly to me and became quite intimate, that is, he did me 
many little kindnesses, and I treated him very well too. I will say here that I liked him 
and thought be was a very gentlemanly man, and I was pleased with him because he seemed 
to attend to his business and treated people well. 

Q. Obliging ?-A. He was. 
Q. What were his politics ?-A. Well, be was supposed to be a republican. but at that 

time with rather democratic proclivities, because Johnson was a little shaky himself in that. 
way. 
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Q. Did Harney profess to have democratic proclivities at that time ?-A. Yes, sir; he told 
me it was necessary to have some democratic influence with the administration then. 

Q. And he based his claims to it upon the fact that he was on the fair road to conversion, 
did he ?-A. Well, I cannot say that; he said nothing about that. 

Q. In speaking to you, hid he ever give you any history of Greene or ever tell you any­
thing about his antecedents ~-A. He spoke very highly of Greene and said he was a very 
excellent man who had served very faithfully in the Army, and he brought me some papers 
corroborative of that statement, or if I am not mistaken, I think he told me that Greene was 
a Pennsylvanian, but had gone to New York when he was young. 

Q. Did he base his reque~>t for your interposition on the ground that Greene was a 
Pennsylvanian born ?-A. \Vell, it may have have been upon this; I stated not only to 
Harney but to a number of other persons who applied to me to aid them in getting positions 
for young officers that I bad exhausted myself so far as my district was concerned, and that 
was enough, as every member had enough to do to provide for his own district, and that 
doubtless brought out the answer that this man was a Pennsylvanian who had gone to New 
York when he was young. I didn't care much about that; I saw that the man had what I 
considered proper recommendations, and therefore I recommended him. 

Q. Do you know of Harney' s speaking on this subject of Greene to any other member of 
Congress f-A. I cannot say what I heard, and I don't know of my own knowledge. 

By Mr. DANFORD : 

Q. You recommended a person from your district for a second lieutenancy, and he was ap­
pointed on your recommendation ?-A. From my district. 0, I had two or three or four 
probably. 

Q. Who were they ?-A. Samuel Swenck, William Clemens, William Parry, and another 
young man. 

Q. Is that all 1-A_ No; there was another. This question refers to \Vest Point and 
Annapolis, I suppose. 

Q. No; I mean the second lieutenancies, and nothing else.-A. There is another, Jacob 
Wagner. 

Q. Were they all recommended to second lieutenancies ~-A. I do not n'\member that. 
Q. But they were recommended for positions in the Army 1-A. I had appointments to 

make in the Regular Army during my two terms of Congress. 
Q. I am speaking of the Army, not of your appointments in the civil service. Were 

those four men that you have named all appointed to positions in the Regular Army ?-A. 
Yes, sir. 

Q. Where are they now-in the Army still'! --.A.. I think not. 
Q. Do you know where any of them are '-A. Yes, sir; Mr. Wagner is somewhere in 

V1rginia, in the revenue service; Mr. Clemens is in Philadelphia; Mr. Parry is dead, and 
Mr. Swenck, I believe, is in Pennsylvania, although I have not seen him of late. I think 
he has retired. I don't know. 

Q. From where did you make these appointments ~-A. Schuylkill County, Pennsylvania. 
They all live there. 

By the CHAIRMAN : 

Q. None in Lebanon ?-A. I did appoint a boy to the Navy, a cadet, under my regular 
authority. 

Q. Was there any person about Washington who interested h'mself with you in behalf 
<>f any of these young men to get their appointments ?-A. I don't know that anybody was 
here, except that Judge Parry met me once. 

Q. Do you know who keeps the little house on F street called the Little Ebbitt, or the 
Windsor ¥-A. No, sir. 

Q. You have not stopped there since you have been here ?-.A.. No, sir; I never stopped 
there at all. I lived in F street in 1864, at the corner of Thirteenth, at Mrs. Pleasant's 
house, a brown building. 

By Mr. ELLlOTT: 

Q. When Harney applied to you to assist him in securing the appointment of Greene, 
and stated to you as you have testified that he could make four or five hundred dollars by 
securing that appointment, did be assign any reason why he desired to make that money,_ 
A. Well, I don't know any particular reason except to make it, I suppose. 

Q. Did be say anything about his necessities '?-A. He said that Greene was willing to 
pay that, but that his, Harney's, position here didn't pay very well, and the expenses were 
heavy. ' 

By Mr. DANFORD : 

Q. You did not board at the same place with Harney ?-.A.. No, sir. All the places I 
uoarded at are very public. The Metropolitan was one ; Mrs. Whitney's. 

Q. Harney didn't board at either of those places ?--A. Not to my knowledge. 
Q. And your acquaintance with him w~s upon the floor, you as a mPw •er and he as a 

door-keeper ~-A. That is alL 
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Q. Did you ever hav~ any other acquaintance with him than such as would be natural 
between a door-keeper and a membed-A. No, sir. 

Q. Did you ever spend the evening with him ?-A. 0, I will not say that he may not 
have come over to Mrs. Whitney's and talked to me as other persons did. 

Q. Did you ever mention the fact to any other person around the House that he was try­
ing to get a place for somebody in the Regular Army, and that he was offering money for 
it ?-A. Never in my life. 

Q. When, during the last ten years, did you first think of that ?-A. I didn't mention 
it at all. 

Q. You mentioned it before you came here to testify, I suppose ?-A. I mentioned it here 
in Washington. You asked me how I remembered it. 

Q. No; I do not think I asked you that..-A. Well, I remember a great deal that occurred 
during those stormy times of much greater importance than this. 

Q. Did you mention the fact of Harney's attempt to any other member or any other per­
son ?-A. No, sir, 

Q. That was confidential between you and Harney 1-A. I never disclosed that. 
Q. You didn't think it was a matter worth your attention ?-A. :No; I didn't. We bad 

other business then. 
Q. But it was called to yonr mind when you came to \Vashington ?-A. It came to my 

mind when I read the proceedings of this committee in the newspapers. 
Q. And you came on ?-A. I came in obedience to the telegraphic subprena, not of my 

own will. I am sorry I bad to come. 
Here the committee adjourned. 

WASHINGTON, D. C., June 5, 1876. 
Mrs. MARY T. MURRAY sworn anJ examined. 

By Mr. ELLIOTT: 
Question. Where do you reside ?-Answer. At 239 North Capitol street. 
Q. Where have you resided from December, 1H65, to this time? -A. At the same house. 

I have lived in that house since Mr. Buchanan's inauguration. 
Q. What is your business ?-A. I have kept a boarding-house all the time. 
Q. Do you know a man by the name of Lawrence Harney, who boarded in your house 

from December, 1865, down to some time in 1866 ?--A. I don't remember him boarding 
with me in 1865. I won't be certain, but I think he rented a room in December, 1865. 
\Ve were cleaning house and could not take him. He wanted to engage board for his wife. 
However, he brought his wife to the city and boarded a door or two above me. Then in 
1866 he boarded with me through the winter. 

Q. The winter commencing January 1, 18661-A. Yes, sir. 
Q. He lived in your house ?-A. Yes, sir. 
Q. Did he have his wife with him ?-A. Yes, sir. 
Q. How long did he remain there ?-A. He was with me in 1866 and in 1867. A j!entle­

man named Kimball came to board with me in 1867, January 1, I think, near or about that 
time, and I think he boarded with me in 1867 and 1868. I am almost certain that Mr. Har­
ney boarded with me in 1e67. 

Q. Did Harney and his wife occupy the same room all the time ?-A. I think they uid ; 
a room on the third floor. 

Mr. DANFORD. I desire that the committee shall determine here whether this line of ex­
amination is to be gone into. 

Mr. ELLIOTT. I will be frank with the gentleman and state my purpose. The witness 
Harney, the committee will recollect, swore that he was married in July, 1867. I propose 
to show by this witness, as I have already shown, that he was living in her house with his 
wife in the year 1866 ; and I propose to stop right there. 

Mr. DANFORD. Upon that proposition I want to say this to the committee: The witness 
Harney has appeared under a subprena of the committee and is entitled to the protection of 
a witness. The testimony of Harney was that he had been married in Hi67. That testi­
mony was upon a collateral matter; it is not competent to question a witness upon a col­
lateral matter for the purpose of contradicting him. That is a mle very well known to 
every lawyer, that you cannot contradict a witness upon an immaterial or collateral matter. 
I do not understand the counsel now to propose to introduce this testimony for any other 
purpose than the purpose of contradictiol1. 

Mr. ELLIOTT. I would submit to the honorable gentleman who has last spoken, and to 
the committee, that, while I recognize and appn~ciate and am always disposed to enforcA that 
rule to which he has referred, yet I take it that the antecedents of a witness and his gen­
eral character are elements tending to show whether he is a credible witness or not. I 
know that you may impeach him directly as to truth and veracity, but you may impeach 
him indirectly; and it was with reference to that proposition that I offered this evidence. 

Mr. DANFORD. I want a conference on the part of the committee. 
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Mr. BLACKBURN. I have no objection to either a private interchange of opinion or a. 
pub1ic one. . 

Mr. DANFORD. I think it is opening the door very wide. 
Mr. BLACKBURN. I see that; but it does occur to me that, as reaching to the credibility 

of this witness, it is entirely competent that the deliberate perjury, if such it is, should be 
shown by controverting every statement that be bas made, whether it be upon a material or 
an immaterial point. I understand that the counsel proposes this testimony as illustrating 
the credibility or want of credibility of the witness upon a matter like a man's marriage, 
about which there can be no reasonable ground of doubt. I cannot for the life of me see 
any objection to the introduction of the testimony. If this witness has sworn falsely, H 
seems to me that the peculiar circumstances of the case not only warrant but absolutely 
demand that he shall be held up to public indignation and made to bear the responsibility 
attaching. If be has appeared before this committee, and, upon such a question as the be­
ginning of his married life, has, under oath, made a deliberately false statement, I think 
that the party involved in this investigation and the country are entitled to the facts, and I 
can see no objection to the introduction of the testimony. If he is unable to tell the truth 
about that, I hardly conceive the possibility of finding anybody in the country who would 
believe him capable of telling the truth upon any other subject. 

Mr. D:\NFORD. The witness was examined when he was on the stand the last time in 
relation to his marriage. He fixed the date of it. He was examined in relation to a great 
many other things that were not material to his testimony, and my question isJ whether it 
is competent to go into and call witnesses iu relation to matters about which he testified 
which are not material; whether this committee is not bound by the same rule that a court 
would enforce, and whether the witness is entitled to the same protection here that be would 
receive in a court of justice ? 

Mr. BLACKBURN. This committee has not, nor do I know of any committee that ever has, 
regarded itself as bound by the strict technical rules governing a court of justice in the ad­
mission of testimony. We have opened very wide, from the beginning until now, every av­
enue looking to the facts. lYe have not hesitated, as our voluminous record will show, to 
take the testimony of men with reference to those matters not coming within the scope of 
their person11.l knowledge, but reaching out to hearsay evidence, rumor, or report. 

Mr. DANFORD. That is all true. 
Mr. BLACKBURN. I do not propose, as a member of this committee, to prejudge any wit­

ness. I do not express any opinion about this witness's testimony, but it is a fact that it 
would be difficult to find anybody in the country who does not believe that this wit­
ness bas sworn falsely upon every material point involved in his testimony. Now, here is 
a matter in which be has made a positive statement, and a matter of that peculiar charac­
ter that he must be certain in regard to it if he want~ to be certain-the date of the begin­
ning of his married life. If be can be contradicted upon that point, and it cau be shown· 
that be has perjured himself in that, I cannot but feel that the defense is entitled to show it 
in order to illustrate the amount of credence that should be given to his evidence. 

Mr. ELLIOTT. Allow me to say a word in vindication of the question that I asked. I 
refer to page 11 of the testimony of L. Harney, under date of June 2, 1876. 

Mr. ELLIOTT here read au extract from Harney's testimony, in which he 8tates explicitly 
that be was married in :Forty-fourth street nine years ago the 3d of next July, and that be 
bad no wife when be was in Washington in 1866; and said: The honorable member of 
the committee called my attention to a rule at law ; now there is another rule of law em­
bodied in the maxim well known to every lawyer, falsus in uno, falsus in omnibus, and that 
maxim has been expounded by the Supreme Court of the United States, and specifically ap­
plied in a case in which Judge Story delivered the opinion, (I think it is the case of the 
Santissima Trinidad,) in which be says that a person testifying about a fact in respect of 
which he cannot be mistaken, and testifying falsely, is to be wholly disbelieved; and be 
does make it a fact material or immaterial, but a fact about which he cannot be mistaken. 
It was with reference to that rule that I asked that question. 

The CHAIR!\IAN. If this committee had been making its examinations governed by the 
strict rules of evidence, I would have a good deal of hesitation and doubt as to what my 
own judgment should be with reference to this particular point; the rule of law being that 
with reference to a mere immaterial or collateral matter, you cannot impeach a witness. 
That is clear. But it seems to me that this proposition goes to another view of this case, 
which is vital. That is, it goes to show the character of the man, for if this was not a marri­
age it wa.3 adulterous intercourse, and if he maintained that, under the guise of marriage, 
for months and for a year and more, it would develop a phase in this man's character and 
his habits of life which might render it extremely probable that that which he has endeav­
ored to charge upon another was committed by himself for the purpose of maintaining that 
very condition of life. Now, we have not hesitated in this committee to accept hearsay tes­
timony with reference to every matter here. I suppose that Harney, if put on the stand, 
would not deny the fact that he bad lived here with this woman, but it is in evidence already 
from this witness that she was represented by him to be his wife, and that under a repre­
sentation of that kind he and his "wife" lived with this witness; and having lived so in 
my State, it would be a marriage under the laws of Pennsylvama-an absolute and binding 
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marriage-and would entitle the widow to a do>ver in case of death, and all the rights of a 
widow, had he died while be was so living with her. That, I suppose, is uot the law in 
the District of Columbia; and I suppose he would deny, under oath, that he was married 
to that woman, but I think it is competent to prove his general character from a fact like 
this, and to follow it up by other acts of the same kind, to prove the general character, 
reputation, or demeanor of this man. • 

Mr. ELLIOTT. For the present I will direct the inquiry to precisely the subject-matter 
involved in the testimony of this witness. 

Mr. DANFORD. This witness appears here in obedience to our subprena. He is entitled, 
in my judgment, to the protection of the rules of law. I cannot conceive that there was 
anything in the testimony just read by the counsel that was legitimate and proper exami­
nation of the witness Harney. The witness appeared here on that morning, as the chair­
man is aware, with his counsel. He was not permitted (and very properly, I think) to be 
present with counsel; but I desire just to say that, in my judgment, that examination was 
improper ; that those questions were immaterial, and that the following up of that examina­
tion by this testimony is not legitimate or proper. That is all I desire to say about it. Of 
course I submit to the demsion of the committee. 

The CHAIRMAN. Proceed with the examination of the witness. 
Mr. ELLIOTT. I thought I had gotten through when the interruption took place. 
Q. Did Harney and his wife occupy the same room all the time ?-A. If he came inlt67, 

and that room was occupied, he might have gone into another room. 

By the CHAIRMAN: 
Q. Had you any doubt about that woman being the wife of this Mr. Harney~-A. Not at 

all, sir. I would not have boarded them if they were not lawfully married ; that is, if I 
found that he had deceived me, I certainly should have gotten rid of him. I keep a respect­
able house. 

By Mr. ELLIOTT: 
Q. What was his business ?-A. I understand that he was atdoorkeeper or assistant door­

keeper of the House of Representatives. 

By Mr. DANFORD: 
Q. How many boarders did you have at that time-do you remember! -A. I cannot exactly 

remember. Mr. Kimball came when Mr. Harney was at the house and boarded with me, and 
he boards with me still. 

Q. Who was the first party you named ?-A. Mr. Harney was the first person that boarded 
with me after the war. My house was used by the Sanitary Commission for the benefit of 
the Army. I was there and waited on them. 

Q. Then you had but two boarders in the house at the time Mr. Harney boarded there?­
A. No. Mr. Harney first came while we were cleaning house, and I did not take him right 
away. That was in December, 1865. He went to board a door or two above me until I got 
fixed up, and then in H:l66 he came. 

Q. Well, he and his wife, or reputed wife, were the only persons that boarded with you,_ 
A. 0, certainly not. There were others, but I cannot now exactly tell. I get a little con­
fused. I am of a nervous disposition, and I am a little nervous. 

Q. Can you tell any of the parties that boarded with you that first year, 1866, when 
Harney was there, besides him 7-A. I can tell you when I go home and think about it. 

Q. Do you not remember any of their names '-A. No; not just now, because you spoke 
of my house, as I thought, in rather a disrespectful manner, and I want the committee to 
know that I would not board a man with a woman if be gave me $100 a day if I thought 
tihey were not married. 

Q. What I wanted to know was the names of any of the other parties who boarded with 
you ?-A. I think I can find the girl that lived with me at the time. I will try to find 
her. 

By the CHAIRMAN : 
Q. You had quite a number of other boarders afterward 7-A. Yes. I took temporary 

boarders often. Sometimes the boarders would have friends to come and stay a week, perhaps. 

By 1\fr. BLACKBURN: 
Q. If the names of any of the parties who boarded with you for any considerable length 

.of time were mentioned to you as Harney's was, you would doubtless remember them ~-A. 
I think I would. 

Q. You are un1\ble to state them now simply because they have not been named '-A. 
Yes, sir; exactly. Mr. Harney boarded with me in H:l66 .and 1867. Mr. Kimball came to 
bo.ard with me in 1867, and he is with me still. 
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WASHINGTON, D. C., Jur.e 5, 1876. 
AUGUSTUS P. GREE~E recalled and further examined. 

By Mr. ELLIOTT: 
Question. State to the committee whether you ever heard any conversation between Law~ 

renee Harney and Mr. Kerr -Answer. I never did, sir, to the best of my recollection, out­
side of the introduction to Mr. Kerr. 

Q. Describe particularly what took place immediately after the formal introduction.-.A.. 
As near as I can recollect there was something said in relation to my application, but there 
was very little said. Mr. Kerr told me that he had not time to speak to me on the subject ; 
that he would do so at some other time. 

Q. How far were you standing from Mr. Harney at that time ?-.A.. I could not say, sir, 
how far I was standing from Harney; but I am satisfied that he was at such a distance that 
he could not overhear our conversation. Immediately after the introduction he retired some 
distance to give Mr. Kerr and myself an opportunity to converse. 

Q. Did Mr. Kerr ever say anything about obtaining additional recommendations "from 
democrats" in New York '-.A.. No, sir. 

Q. Did he ever use the word "democrats" to you ?-.A.. No, sir; he stated that be would 
like to have some recommendations from prominent men in New York, addressed to him 
personally, requesting the nomination or appointment. 

Q. Did you ever in the course of your life accompany Harney to Mr. Kerr's room ?-.A.. 
No, sir. 

Q. Did you ever stop at the same boarding-house with Harney ?-.A.. To the best of my 
belief and knowledge I stopped about a week at the same boarding-bouse, in close proximity 
to the Capitol here. 

Q. Harney's boarding-house ?-.A.. Yes, sir; he introduced me there to his landlady. 
Q. State whether you ever authorized Harney to buy a commission for you as an original 

proposition from you.-.A.. Not as an original proposition from me. 
Q. From whom did the proposition come ?-A. The proposition must have come from Har­

ney, because l do not think, if I know myself, that I would in the first instance make the 
proposition to Harney (to speak plainly) to corrupt a member of Congress. 

Q. What was the name of the other Congressman to whom Harney referred in connec­
tion with this subject ?-.A.. I stated on my direct examination that I was introduced to 
another Congressman prior to the introduction to Mr. Kerr, but that nothing had come of it. 
Is that the Congressman ·you allude to? 

Q. Yes, sir. \Vhat was his name ?-.A.. At the time of giving my testimony on the direct 
examination I had forgotten the name, but my memory has become refreshed and revived 
by reading the indorsements which came to this committee from the War Department, and 
then I immediately recollected the name of the Representative, and it was the Ron. Meyer 
Strouse, of Pennsylvania, I think. 

Q. Did you have an interview with him ~-A. Yes, sir. 
Q. Did you say anything about money to Mr. Strouse 1-.A.. I did not, sir. 
Q. Do you know the Hon. Morgan Jones ' -A. Some years ago I bad a slight acquaint­

ance with him; very slight indeed. He was the Representative from my district in the city 
of New York. 

Q. At that time ?-A. Yes, sir, at that time in 1865. I had a very slight acquaintance 
with him. Some of my family were better acquainted with him than I was. 

Q. Did you ever mention this transaction that you had with Harney to anybody f-A. I 
cannot say that I was much acquainted with him at all. The money transaction, that por­
tion of it? 

Q. Yes.-.A.. Never. 
Q. Had you had any intercourse with Harney for some months when he came and in­

vited you to the appraiser's office ?-A. Mr. Harney never invited me to the appraiser's 
office. 

Q. Who invited you there ?-.A.. I have no recollection of saying in my testimony that 
Harney invited me to the appraiser's office, if it bas reference to the interview that Harney 
had with me, calling at my residence some six or eight weeks before I received the subpcena. 

Q. That is what I mean. I may be mistaken.-A. Yes, sir; I may have stated that 
when I returned from the Pacific, in 1873, Harney called upon me and invited me to call 
aud see him at the appraiser's office, but I declined to do so on the principle that I never 
call at a man's place of business and interfere with him. I suppose that is the time you 
refer to. I went to see him after I got the subpcena, but he did not invite me to call ; I 
went of my own volition to inform him that I had received the subpcena. 

Q. ·At your interview with Harney, in the Bowery near Broome street, the night before you 
came to Washington, what did he say, if anything, in respect to taking legal advice ~-A. 
Well, in the first place, he wanted to know what I was in such a hurry for. I told him that 
I had received a subpcena from the S"'rgeant-at-.A.rms of the House of Representatives, and 
I bad told the party who had served the subpcena that I would obey it immediately and 
leave that night, and that I wished to keep my word good ; and he said that he was not 
going for some time, and we walked over to Broadway and Broome street or Grand; and 

II. l\Iis. 18-!--34: 
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on the corner of Broadway, or either one of those streets, he wished to talk upon the money , 
transaction, and I declined to do so. He said, "You know that I have evidence of it; I 
received the money that you sent me from New York." Then I invited him to go with me 
down to the foot of Desbrosses street, as I intended to take the traiu. He said no; that be 
had an engagement with Judge Dittenhoeffer that night. I asked him when he was coming 
on, and he ~aid that he did not know; that he would take legal advice in the morning. 
Thll.t was about the whole that was said, and I immediately left and went down to the ferry­
house at the foot of Desbrosses street; but I was too late. 

Q. What was his manner on the occasion of that interview ?-A. His manner was some· 
what-he was somewhat excited in manner. 

Q. You have stated in your direct testimony that Harney said to you that they were 
" crowding him," or be was "under pressure." Do you recollect distinctly which of these 
terms he u~:~ed '1-A. Well, when be came over to see me at my residence, as I have testi­
fied there, I did not feel disposed to talk with him on the subject and I made some other 
remarks, that I considered it disgraceful and so on, and then be said, to the best of my 
belief and knowledge, that they had been crowding him, or if he did not use that word 
"crowd " he used a word of the same import, to the effect that there was a pressure brought 
t? bear upon him, that they had had him at a meeting held in the appraiser's office, and that 
mther he bad been sent for by Mr. Bliss or that he had had a talk with Mr. Bliss ; and then 
he told me that he said to them, "Gentlemen, if you want my place you can have it;" but, 
to the best of my belief and knowledge, he used the word "crowded." 

Q. Whom did you understand from this conversation that he referred to by the word 
".they ?"-A. \Yell, of course, I drew some deductions from that. I knew very well that 
his patron, (I suppose I may use that term,) William A. Darling, had been in some difficulty 
or other through some savings-bank, or something of that kind, and that he had probably 
been removed from his position as appraiser. 

Q. Is there a clique in New York called the custom-house clique ~-A. Well, I could not 
say, sir. I read in the papers of the custom-house clique, 
. Q. Did you ever send any letters to Mr. Kerr through Harney ~-A. Not that I recollect, 

sir. ~y impression is that if I had any business with Mr. Kerr I would make it direct. 
That Is generally my way of doing business . 
. . Q. State if you have any knowledge as to the fact why you did not go before the exam­
mmg board after you were nominated.-A. \Yell, because I was notordered to report before 
any board for examination. I had the idea at that time, as all the other applicants had, 
that they would be thus ordered before a board, and I thought I would be also, but after my 
appointmflnt and assignment to the Pacific coast and other places, I conversed with gentle· 
men in the Army who were appointed prior to July 28, 1866, and· never found one who was 
ordered before a board. My impression undoubtedly was first formed in connection with 
that old Army board convened in November, 1865, the original board to examine applicants 
for appointments in the Army. Then, on July 28, 1866, if I am correct in my recollection, 
there was an act of Congress, besides the one forhhe re-organization of the Army, that all 
applicants for appointment should be ordered before examining boards. But prior to July 
28 1866, I have never learned that any of them went before an examining board. 

Q. Was there anything said by Mr. Kerr about a Tacancy in his district in the presence of 
Harney while you were present ?-A. No. sir. . 

Q. Did you tell Mr. Harney what Mr. Kerr said to you on that subject~-A. I did, when 
I saw Mr. Harney after I had had that interview with Mr. Kerr at his residence. 

Q. After your first interview with Mr. Kerr you communicated to Harney what Mr. Kerr 
said 7-A. Yes, sir; of course I told that it was necessary for me to procure additional tes­
timonials and recommendations. 

Q. Did Mr. Kerr ever ask you your politics ?-A. No1 sir. 
Q. Can you state to the committee the charac~er ?f t~e. additional recommendations that 

you obtained and forwarded to Mr. Kerr ?-A. No, sn; 1t IS so long ago that I have forgot­
ten about the contents of those recommendations, but my impression is that they were from 
prominent men there, though I forget who they were from. I have, however, a general im­
pression that they were from men whose position in life would command attention ~fad­
dressed personally to a party who had the power of nominating. 

Q. Who sent for you to come to \Vashington in respect to this appointment ?-A.. Well, 
now there comes in th1s about Mr. Myer Strouse, which has never been alluded to, and my 
me~my as to the facts connected with this Myer Strouse busi:.;1ess is very slight mdeed, 
but it has been refreshed. I have stated to the committee that I have no mem~anda or 
anything of the. kin?. ~ think in one o.f my visits ~o Washington, in which I wa;s so con­
siderably exercised m mmd to get nommated, I thmk, to the best of my recollectiOn, Har­
ney suggested that it would be a speedier way of accomplishing the object by purchasing it. 
That is the best of my knowledge and belief. Of course I wanted the appointment. There is 
no doubt about that. I had been working five or six months for it, and I had laid my hopes 
u on a UniteJ States Senator, being so far above a Congressman. But I had slipped up on 
that and I found that in this large batch of appointments of July 23, 1866-400 or 500 of 
the~-my name ·was not published, and when I read the list I was the most disgusted man 
you ever saw. Then I came:on again to see a United States Senator. Of course I stopped 
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at the CApitol building and saw Harney, and I think it was at one of those times that he 
suggested that the quickest way would be to make the purchase, and I agreed to it. Then, 
if my memory serves me, I received a letter in New York to come on; that he had a man. 
Well, I did come and was introduced to Hon. Mr. Strouse. 

Q. You came on at Harney's request, did you 1-A. That is my impression. I think I 
received a letter, but I have no letter. I have not a line in reference to this whole mat­
ter to my knowledge. I think this introduction to Mr. Strouse took place on the front steps. 

Q. Did Harney solicit Mr. Strouse in your presence to give you the appointment ?-A. 
Something must have been said in relation to it, because the conversation between Mr. 
Strouse and myself was upon that. Nothing came of that at all. 

Q. To whom did you forward those additional recommendations ?-A. My impression is, 
to the best of my belief, that I forwarded them through the mail to Mr. Kerr. I am not 
positive, but I think I did. 

Q. When Harney stated to you that this appointment would cost $500, and you told him 
that you had not that amount, what did he say ?-A. Well, it was not in that order. He 
said that it could be done for $500, and I agreed to it at once; but I stated to him that I 
hadn't that amount of money with me. I only had about $450, and then he said he thought 
he could get it for that sum. 

Q. Did he ever send to you for the difference between $450 and $500 ?-A. No, sir. 
Q. Can you state to the committee the exact language used by Mr. Kerr when he required 

additional recommendations ?-A. Mr. Kerr said that my services were very creditable to 
me, that I was certainly entitled to some consideration, and, if I recollect, he said that he 
had nominated a young man from his district, but he had declined to go before any board ; 
and I thinhlbe asked me if I thought I could pass an examination. I told him that I had 
been studyltlg very hard for the last three or four months, and I thought I could, and he 
said he thought so himself. Then he said he would like to have some letters from promi­
nent men in New York addressed to him personally requesting that he would nominate me. 

Q. And you reported to Harney the substance of what Mr. Kerr said to you ?-A. Yes, 
sir ; I informed Mr. Harney about the letters and the rigorous examination I had under­
gone. I am certain I reported to him. 

Q. Did you ever tell anybody since you received your appointment or before you received 
it that Mr. Kerr was instrumental in obtaining it ~-A. No, sir; I never mentioned Mr. 
Kerr's name. · 

By Mr. DANFORD : 

Q. Has your memory been refreshed in relation to the amount of money since you testi­
fied a week ago ?-A. Yes, sir. 

Q. You at that time, I believe, did not remember any amounts 1-A. Only that I thcught 
it was in the vicinity of three or four hundred dollars. 

Q. You now say that Harney told you that the demand was $500 ?-A. Yes, sir; $500. 
Q. In what way has your memory been refreshed 1-A. By reading tlle testimony of Mr. 

Harney, as published in the newspapers. 
Q. And your recollection agrees with his statement ?-A. Yes, sir; with the exception, I 

think, that one of the papers stated that there was a squabble or haggle over the amount. 
That part I do not admit to be so, because I agreed to the proposition at once; the amount 
paid as stated by Harney is substantially correct. 

Q. Harney told you that the demand was $500 t-A. Yes, sir; $500. 
Q. I believe you st:tted in your testimony-in-chief that you remembered it was three or 

four hundred dollars ?-A. Yes; I stated also that I could not recollect the exact amount, it 
was so long ago. 

Q. Do you remember how you remitted the balance to Harney 7-A. No, sir; I do not. 
Q. Are you sure that it was through the post-office ?-A. I stated on the direct examina­

tion that I sent some money ; the amount I didn' t recollect, and I don't recollect whether it 
was by an ordinary letter through the mail or a registered letter or a post-office money-order; 
but I sent money ; I am positive of that. 

Q. And your recollection is that you sent it through the post in some way '-A. I think I 
sent it some way. I presume it was through the post. I presume very likely it was 
through the mail. There is no doubt that I sent the balance. 

Q. Do you remember what that balance was '-A. My memory has been refreshed by the 
testimony of Mr. Harney, as published in 'the papers. I should say that the amount which 
he has stated, $40, to make up the deficiency, is correct. I presume it was $40. 

Q. Why did nothing come of your interview with Myer Strouse when you were intro· 
duced to him ?-A. Well, I walked over from the Capitol to a building that was opposite here 
somewhere, Whitney's Hotel, and we had a very pleasant time. Mr. Strouse is a very pleas­
ant man: very genial, indeed. I think I got off one or two things which he considered very 
good, and we laughed very heartily. He invited me to take a drink ; braced ourselves on 
the piazza and had a long talk. I found out that the Hon. Mr. Strouse had made an ap­
pointment; but he professed to be considerably impressed with me, and he proposed to do 
the thing through the President of the United States, Andrew Johnson, with whom he was 
on very good terms. I knew very well from my previous Army experience that the appoint-
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ments made by the President were what is denominated appointments at large, which were 
given to the sons of deceased Army and Navy officers, and the sons of deceased statesmen 
who had rendered important services to the country, that these appointments were given to 
the children of such persons who had grown up and had no political influence, (and who are 
-very properly taken care of in that manner,) and therefore I placed no reliance on Mr. 
·Strouse. 

Q. You had a pleasant talk with him, but you had no arrangement ?-A. No; because it 
must have been done through the President of the United States, an appointment at large, 
and he bad made a nomination. 

Q. Well, all the appointments came through the President ?-A. Well, it was what is 
called an appointment at large. 

By Mr. ELLIOTT : 
Q. State whether you applied to your Representative, the Ron. Morgan J ones.-A. Yes, 

sir ; I went there, I remember distinctly. 
Q. What success did you meet with there ?-A. Mr. Morgan Jones tried to put me off. 

He don't know much about me. 'Vell, that would not do me, and I said, "Congressman, 
come right down to the point. The question is, will you nominate me or will you not f " 
Says he, " You talk very plain." Said I, "That is the way I like to talk ; that is business. 
Now, if you don't intend to nominate me, tell me, and I can chassez around somewhere 
else." "The fact is,'' said be, "I have appointed a one-armed man." Said I, "Congress­
man, I have no fault to find with that whatever; I am glad to find that our Representatives 
take care of men that have suffered so severely for their country;" and I skipped on to 
Washington. 

Q. State to the committee whether, in the interview you bad with Harney on the 23d of 
May, be said anything to you about having been subpcenaed prior to that time.-A. On the 
evening of the 23d of May, at that interview, be said be bad been subpcenaed. That was 
the date I received my subpcena. I asked him when, and be said be bad received it a day 
or two before. 

Q. And that be would take legal advice as to whether be would come or not ?-A. Well, 
not immediately following that conversation, because we took a walk from the place indi­
cated in his letter addressed to me, Bowery and Broome street, over to Broadway; and 
when we were about parting I asked him when he was going on. Before th at I asked him 
to come down to Desbrosses street ferry. He said he bad an engagement with Judge Ditten­
hoeffer. I asked him then when he would start. He said be didn't know; he was about 
taking legal advice there in the morning. That was the last interview I had with him. 

By Mr. DANFORD: 
Q. In the talk you bad with Mr. Strouse was there anything said about money ?-A. No, 

sir; not a word. 

By Mr. BLACKBURN: 
Q. In answer to the last question you stated that nothing passed between you and Mr. 

Strouse about money 7-A. No, sir. 
Q. Was there ever anything passed between you and anybody about any money being 

involved in securing this appointment, except between yourself and Mr. Harney ?-A. No, 
sir; only between Harney and myself. As I said before, I think my coming on to Wash­
ington at that time was in reference to the Strouse affair, and I think that accounts for my 
having the bonanza with me at that time. 

By Mr. ELLIOTT: 
Q. You have no knowledge as to what Harney did with that money ?-A. No, sir. 
Q. Have you any belief on the subject 7-A. Well, after the interview with Mr. Kerr at 

his rooms, from the manner in which I was examined by Mr. Kerr so rigorously as to my 
record, and everything of that kind, and testimonials addressed to him personally being 
required, I thought it very strange that, if Mr. Kerr was a party to any money ~nsaction 
with Harney, be should be so particular, and from the general demeanor of Mr. Kerr to me, 
I bad very strong doubts as to whether he was a party to any such agreement, and I al­
ways had those doubts. 

Q. What belief did those doubts give you ?-A. What did they lead to ? 
Q. Yes.-A. Well, they were so strong, of such a strong character, that, in my own tes­

timony before this committee I would not use the word " paid," but I used the word " trans­
ferred," because if I said paid, it might be supposed by somebody that I felt assured in my 
mind that Harney used the money for the purpose that be told me he did; so I used the 
other word, which I thought would leave it open. That is to say, the money was transferred 
from my pocket to his own, and it was a business transaction, and he performed his con­
tract, and I got my nomination, and hence my appointment. It was a matter of perfect 
indifference to me what he did with the money, because I had for $450 what was probably 
worth $1,000 or $2,000, and I was not the man to kick if he bad kept it. 

Q. What was your financial condition at that time; or, in other words, could you hawe 
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raised more than $450 to pay for this appointment if it had been demanded ?-A. 0, yes; I 
could have raise~1ore. · 

Q. How much4nore ?-A. That is very hard to say. My property was left in trust to the 
widow, (that is, my worthy deceased mother,) and I suppose if I had gone to her and 
stated that it was necessary for my welfare to have $1,000, it would have been produced. 
She was a woman of considerable property. 

By the CHAIRMAN: 
Q. From all the circumstances of the case and your knowledge of him, and the conclu­

sions you drew, do you believe that Harney ever paid Mr. Kerr a cent of that money f I 
want you as near as you can to give it a categorical answer ?-A. Well, that is a poser for 
me, but I can say honestly and truthfully that I do not believe Mr. Kerr ever received one 
cent of it, and I never did think so. Still I never intimated anything of the kind to Mr. 
Harney. He had rendered me an important service, and if he had come to me at the time, 
in the Capitol grounds here, and said, " Captain, I have kept that money," I would have 
said, "My dear fellow, I am extremely happy, and if I can do anything more for your hap­
piness and comfort, why here is $50 extra." I would have given it to him because he had 
made me very happy. 

By Mr. DANFORD : 
Q. Did you not send Harney some presents of money after you got into the Army ?-A. I 

made Harney a present of a handsome seal-ring. 
Q. Anything else ?-A. Not to my recollection. "'When I left New York there were some 

small liabilities that I had out, money borrowed, and so on; I held stakes once to the 
amount of $500, with which the parties to the bet trusted me when they would not trust 
anybody else, and I left word with my brother to pay that, and to pay another gentleman 
some money that I owed him, $20 or $25 ; and I saw on my brother's book a record of a 
payment to Harney of $20 charged to me. Now how that transaction came about I don't 
know. I presume that as it was in that lot of other debts that I owed, I perhaps had bor­
rowed $20 from him when I was out in New York taking a walk with Harney. I man al­
ways feels so much better when he has $20 in his pocket. That is the only way I can ac­
count for that item. It was paid, however, as were all the others. 

WASHINGTON, D. C., June 5, 18i6. 
JOSEPHS. MOORE sworn and examined. 

By 1\fr. ELLIO::r'T: 

Question. Where do you reside ~-Answer. Four hundred and forty-four West Twen­
tieth street, New York. 

Q. Do you know a person named Lawrence Harney, connected, or formerly connected with 
the appraiser's department in the city of New York ?-A. Yes, sir; I had some interviews 
with him. 

Q. State to the committee all the facts and circumstances connected with your lmowl­
edge of the subject·matter of this investigation.-A. Well, on Tuesday, the 18th of April, 
18i6, I was here in the Speaker's room, and Mr. Kerr told me he wanted to see me about 
something as soon as he had organized the House. After the morning hour had expired I 
went to his room and found a gentleman with him, Mr. Thompson, from New York, to whom 
he introduced me. He then said to us that he had received a communication that morning 
and he took out rather a soiled piece of paper from his pocket and handed it to me to read, 
and told me to read it aloud. I read in it to the best of my recollection, "A rumor is cir­
culating in New York that one Harney, in the appraiser's department, gave you, (Mr. Kerr,) 
in 1866, $450 for the appointment of A. P. Greene as second lieutenant in the Army. Har­
ney may be summoned; does not want to be; has not yet been." The Speaker then said, 
after I had read it, "Now, all I know about this subject is that in 1866 a person applied to 
me whose name I perfectly recollect to be Mr. Greene. He was a soldierly looking fellow, 
and a fine, well-made man. He applied for an appointment, or a recommendation for an ap­
pointment in the Army. I liked the appearance of the man. He told me that he had been 
in the volunteer service, or something of the kind; but he was a perfect stranger to me. 
The time was very short, (he said something of that kind, I think,) Congress was about 
adjouning. and I told Greene that I didn't know him; but he said that he could bring me 
recommendations from persons who had knowl~dge as to his standing, qualifications, and 
character. I told him to bring them. I examined them. He brought me the letters, and 
they were satisfactory. I recommended him, and believe the man was appointe~. That is 
all I know about this matter. As to thi~ man Harney, I don't kuow him. I don't know who 
he is or what he is." I still held the piece of paper in my hand. 

Q. Is this the piece of paper? (producing it. )-A. Yes; it is the piece of paper. I held 
it in my hand and I said, "This states that one Harney, who is now in the appraiser's 
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department there, did this. Let us see whether there is such a man in the flesh. Have 
you got such a thing as a Blue Book here? The Blue Book was lying on the table. 
The Speaker gave it me, and I referred to the appraiser's department in New York, and 
sure enough I found Mr. Lawrence Harney's name as one of the clerks; a $1,500 
or $1,800 clerk, I forget which. I then said to the Speaker: ''The best thing to be done 
in this case will be to make a copy of this anonymous letter. I am going on to New York 
on Thursday or Friday morning ; I will go down to the appraiser's department and find 
out who Mr. Harney is, and whether he is still there, and what he has got to say about it, 
and I will report to you on Friday, after I have seen him." Mr. Thompson and I both 
agreed that it would be of no use to take any notice of a mere rumor. I went to New York, 
and on Friday morning I went down to the appraiser's department and asked for Harney. 
He hadn't yet got to the office. I went up-stairs into the assistant appraiser's-Mr. Bosch's 
-room, whom I knew very well. He began to talk about the tariff and the changes, and 
one thing and another. I asked him if he knew Harney. He said, "Yes, do you want to 
see him?" and I said, t• Yes." He sent for him and introduced him to me. Harney came 
up to Mr. Bosch's office, and after an introduction and speaking a few words to him I said, 
"Mr. Harney, just come out here: I want to see you on a private matter." I took out of 
my pocket a copy of this anonymous letter written to Mr. Kerr, the Speaker, and I said, 
"Mr. Harney, I have just come from Washington; I am an intimate friend of the Speaker, 
Mr. Kerr. The Speaker received last Tuesday an anonymous letter, of which this is a copy; 
please read it, and tell me whether you have seen it or whether you know anything about 
it." I watched him closely ; he was rather agitated and began to shake a little, but he did 
not look at it more than ten seconds. It was literally impossible for anybody to have read 
it, particularly in Mr. Kerr's handwriting, which is not usually very plain, but he promptly 
said, "No, I have never seen this; I don't know anything satisfactory about it." I said, 
"If you have not written it, have you inspired it or authorized it?" "No,'' he said, "I 
don't know anything about it." I said, " What about those charges there? Do you know 
anything about them f" " Well, I don't want to say anything about them; you had better 
go to my lawyer. Judge Dittenhoeffer is my lawer; you had better go and see him." I 
said, '' What in the world has a lawyer to do with this ? I want to know about these 
charges." "Well, my lips are sealed, I cannot say anything about it; you must go to see 
my lawyer." I was getting a little warm, and said, "Mr. Harney, do you know really the 
meaning of these charges ? Now let me read them to you : ' A rumor is circulating in New 
York that one Harney' (which is evidently you, said I, leaving ofl' reading and pointing to 
him) 'gave you' (which means Mr. Kerr, the Speaker of the House of Representatives) 
'$450 for the appointment of A. P. Greene.' Now," said I, "this is a conspiracy. If any­
body has made these charges, and they cannot be substantiated, if you have made them, you 
and your fellow-conspirators will go up the river to Sing Sing." Mr. Harney then said, "I 
cannot say anything about it; if you want to know more about it, you must go to see my 
lawyer, Judge Dittenhoeffer." I said I didn't want to see his lawyer. I asked if he knew 
the Speaker of the House, and he said, "0, yes, very well; and he is a very fine gen­
tleman. He is a high-toned gentleman. " I said, ""'\Yhere did you know him V" He said, 
"I have been an assistant doorkeeper of the House," or something of that kind, ''in 1866." 
I asked what he had to do with the appointment of Greene, the gentleman mentioned in the 
note. He said, "Well, everybody knows, or everybody knew at tho time, that I got Greene's 
appointment; it was very well known that I got it." "Well," I said, "I don't know that 
I have got anything more to say to you; you don't want to give me any satisfaction." He 
said, "Now, Mr. Moore, you must go to my lawyer; it is not very far, it is in the Tribune 
building; let us go and see him.'' I said, "I do not want to see your lawyer about this ; 
this is a very serious afair. I shall advise the Speaker to have this matter investigated, and 
you will be called upon to testify." He said, '' No, I don't want to testify. I don't want to 
go anyhow. '!'ell me, Mr. Moore," said he, turning round, "are you living in Washington 1" 
I said, "No, I am connected with the custom-house, I have been there for nine years, and 
my office is in the custom-house." He then became rather confidential, and said, ''You see, 
there is always somebody coming here asking about these things, and I am very cautious on 
the subject, and I want my lawyer to make a statement : I want these gentlemen to go to 
see my lawyer. Now, this is a scandal. I don't want to go to Washington to testif,r; I 
want to go away. I have got a good position here, but I want to go away to keep out of 
this. I don't want to have any scandal. I don't want to go to testify. I have got a good 
position, but I want to give it up." I then said, "Mr. Harney, pray understand me and 
my mission here rightly. You appear to me to be simply the ' dead fly that makes _ the 
apothecaries' ointment to stink.' All that is necessary about this will be an investigatiOn, 
and you will have to testify to the truth and substantiate it, and then it makes no difference 
if it hurts the Speaker of the House of Representatives, or the President of the United States, 
or even the Emperor 'Villiam. On the other hand, if you cannot do that, you and your 
fellow-conspirators will go up the river, to Sing Sing." I said it that way double. "Well, 
said he, "I think you had better go and see Judge Dittenhoeffer, my lawyer, about this. 
You see this is a scandal. Of course the democrats have commenced to investigate and 
throw mud and scandalize everybody. This is scandal, and I am crowded. George Bliss 
has got hold of this and be is crowding me. George Bliss is a very bad man ; he is a damn 
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rascal and a damn scoundrel, and I don't want to have anything to do with this; you had 
better go and see my lawyer." That was always the last word. W ell, as I could not get 
any direct charge or anything direct out of Harney, and as it was not a very edifying thing 
to stay with him, I was glad to get away. But it was rather difficult, for he was very frienJly 
and very affable, very anxious for me to see his lawyer about this ; however, I got away 
without giving him any satisfaction that I would see his lawyer. I ·went to my office and it 
took me some time to cool down and see what action I should take next. I then sat down 
and wrote to the Speaker the following letter, which, by the permission of the Speaker, I am 
authorized to read : 

CUSTOM-HOUSE, NEW YORK, Ap1·il 21, 1876. 
MY DEAR MR. SPEAKER: I \vent this morning to the appraiser's office and found Mr. 

Harney, who is superintendent of the stationery department. I showed Mr. Harney a copy 
of the anonymous slip you received on Tuesday last. Mr. Harney disclaims all knowledge 
of either having written or inspired the writing of it. He, however, betrayed some agita~ 
tion, and on my pressing a direct inquiry on the subject of this rumor, be most strangely 
told me he was in the hands of his legal adviser, Judge Dittenhoeffer, and wanted me to go 
and see his lawyer. This I certainly, under the circumstances, declined. Then he admit­
ted the following remarkable facts, namely: Mr. Bliss, the district attorney of New York, 
and Mr. Darling, the ex-appraiser, have bunted up the appointment of A. P. Greene in 1866. 
Harney, who was a doorkeeper of the House in 1866, professed to have procured Greene's 
appointment. Harney does not, or did not to me, admit that he paid you money for the 
appointment, but he says that Mr. Bliss and Mr. Darling wanted him to go to Washington 
to testify. It is not very clear to me what he is to testify to, but there is not the slight­
est doubt in my mind that Bliss will bring the matter before some investigating com­
mittee. Now, as I cannot have the slightest doubt or fear on the subject, I would most 
sincerely advise you to call some one to the chair to-morrow and insist on having a com­
mittee appointed to investigate Harney and Messrs. Bliss and Darling and clear this 
matter up. As I advised you not to take notice of an anonymous piece of paper, 
I now advise you to have the matter before a committee of investigation. The affair is 
no longer a mere unworthy rumor, but there is a living witness-Mr. Harney-who 
ought to be investigated. Of course the investigation will come anyhow, and inas­
much as you charged me with the task to trace the source of the letter and rumor, and hav­
ing traced it and apprised you of the result, you ought to be the first under the circum· 
stances to move in it. It should also be understood that the investigation committee should 
consist of a ma:jority of the acknowledged republican leaders of the House, and in their 
hands you should rest your case and good uame, and I have not the slightest doubt of the 
result. I feel somehow that the third officer of the country cannot afford to have rumors or 
secret hunting up of scandals against him started without demanding a full investigation, 
particularly when ha bas, as in this case, some living parties to call before a committee. I 
therefore hope you will act promptly in the matter. 

I remain, my dear Mr. Speaker, yours very sincerely, 
J. S. MOORE. 

Ron. M. C. KERR. 

I went down from my office to go out uf the custom-house, and I recollected at that 
moment that I had something to say to Mr. Phillips, the private secretary of the collector. 
I went into Mr. Phillips's room, a sort of ante-room of the collector's office, and the first 
man that I saw there was Judge Dittenboeffer. Now, I bad never in my life spoken to 
Judge Dittenhoeffer, although I knew him by sight and I have no doubt that he knew 
me; but on the impulse of the moment I went up to him and I said: '' Judge Ditten­
boeffer?" He said, "Yes." I said, "Would you be so kind as to come to my office 1 It 
is only one flight of stairs. I want to see you on some business." He said, "Yes." He 
went with me to my office. As soon as he was seated I said, "I was referred to you by 
one of your clients and requested a dozen times to come and see you, but I persistently de­
clined to come and see you on the subject ; but meeting you down-stairs accidentally I 
could not resist the temptation to ask you whether you know, or what you do know, of 
an affair that is mentioned in this paper,'' which I took out of my pocket. "Mr. Harney 
wa~ the man who sent me to you." The judge took the paper, and it took him at least 
two minutes to read it, and after reading it he said, "Well, Mr. Moore, I have no hesi· 
tation in saying all I know about this. I am the lawyer of Mr. Darling. Mr. Darling 
was in some trouble about the Third Avenue Savings-Bank. The newspapers were 
abusing him daily, in fact, persecuting him, which I think was most wrongfuily done, 
and no paper was so bitter as the New York World. One day Mr. Darling came to me 
in a great state of agitation and excitement, and said, 'I have got something now to 
shut them up; I have got something now to keep their mouths shut,' or something to 
that effect; and he told me the substance of what is contained in that piece of paper that 
you have given me to read. Mr. Darling was in a great state of excitement, but I was 
cool," said the judge. "I told him, 'I cannot see for a moment what good a scandal 
against the Speaker of the House of Representatives will do you or your case; take 
my advice for it, do not take any notice of it. This is :not the way to fight your 

. 
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case. Anyhow, I do not want to have anything at all to do "'ith it. As your lawyer, I won't 
have anything to do with it. 'Why, what do you want to do with it yourself!" Mr. Dar­
ling said be was going to send it to all the papers and have it published. Judge Dittenhoeffer 
said "perhaps the papers would not publish it, but I would not advise you to do anything 
of the kind." Darling was cooling down by that time, and, said Judge Dittenhoeffer, "That 
is the last I have beard of it until now. That is all I know about it." "Well," I said, 
''this man Harney referred me to you ; told me a dozen times that you were his lawyer; 
that his lips were sealed, but that you could give me information." "\Vel!," said he, "I 
am not exactly the lawyer of Mr. Harney; I am Mr. Darling's lawyer, but Harney thinks, 
of course, I must take care of him." "What in the world bas Harney to do with Dar­
ling f'' said I. "In that case you must take care of the whole appraiser's department." 
"0, no!" says be. "Harney is a sort of follower, and a great protege of Mr. Darling's; 
that is the way of it, I am not exactly Mr. Harney's lawyer. In fact, Mr. Moore, I have 
told you all I know of it." I said, "Well, judge, you impress me very favorably, indeed; 
your advice was excellent; it does honor to your profession, and, after all, that you may not 
have come to my office for nothing, I will tell you something: Senator Jones, of Nevada, 
has got the Saint James hotel for sale; he wants me to find him a customer for it; I know you 
are intimate with Sheridan Shook, and I bear he wants to buy the hotel; perhaps you might 
effect a bargain." He took to it quickly and said he might do that, and I made an appoint­
ment to meet him at his office the following week. I did not think the additional intorma­
tion that I received from Judge Dittenhoeffer of sufficient importance to re-open my original 
letter to Speaker Kerr. I posted the letter on Friday, and Saturday morning I received a 
telegram from the Speaker asking me whether I could come to Washington immediately. I 
telegraphed that I would be in Washington next morning. The next morning I came to 
Washington. I went down to Willard's, and found there was to be a little conference in 
Mr. Morrison's room at ten o'clock. Probably the Speaker had conferred with his friends ; 
but at all events I met at 1\fr. Morrison's room, precisely at ten o'clock, Senator McDonald, 
Mr. Scott Lord, Mr. Morrison, Mr. Thompson, of New York, of whom I have spoken, and 
the Speaker. I was requested by those gentlemen to state my interview with Harney, what 
really had transpired-of course my letter did not give the information-and I related to 
them substantially what I have related in this evidence. I fi.uther related to them my in­
terview with Judge Dittenhoeffer. I then found that these gentlemen did not agree to the 
proposal contained in my letter. It was very wisely resolved by them, instead of having an 
investigating committee, inasmuch as the writing of an anonymous letter is an indictable 
offense in New York, that the best thing to be done would be to engage a lawyer in New 
York, and follow up or tra~e up the writer of the anonymous letter, and bring this thing be­
fore a criminal court, which would have all the effect of bringing out any statements which 
an investigating committee would bring out, with the further effect of punishing the con· 
spirators or anybody that had written auonymous or threatening letters. I readily submit­
ted to the wiser plan that was proposed by these gentlemen, and the next thing was that I 
was charged by the Speaker to retain for him Mr. Sidney Webster, of New York, to pros­
ecute this affair in the most rigorous manner, and find out all about the perpetrators of it, 
and bring them before a court of justice. The next morning I went to New York and had 
an interview with Mr. Webster, and, of course, related to him substantially what I have re­
lated here, and gave him this anonymous letter, (which Mr. Kerr had previously marked 
with his initials,) and Mr. Webster readily undertook the task; in fact, be was retained. He 
went to work the same day and sent out his detectives, and used all legal methods as law­
yers do to find out the writer of the anonymous letter, to bring this matter to an issue before 
the criminal court, and no doubt it would have been done had not the investigation here an­
ticipated the matter. Three or four days after that I went by appointment to meet Judge 
Dittenhoeffer on account of the hotel. His office is in the Tribune building. I was wait­
ing for the elevator w bich was coming down, and the first man that stepped out was Harney. 
He was very affable and friendly, and spoke to me two or three sentences for about fifteen 
seconds; the elevator had gone up, and I was left alone with him again. He then, without 
my asking, broached the subject, and said : "I am going to leave the appraiser's depart­
ment; it is no longer the place for me; now that Mr. Darling bas gone, that is no longer the 
p]ace for me. While Mr. Darling was there I was everything that could be desirable, and 
now that he has gone I want to go away. I do not want to have anything at all to do with 
this scandal. You see this is political capital. There is George Bliss and Johnny Daven­
port; they are both very bad men, very bad men; they are damned rascals; they are damned 
scoundrels; they want to make political capital out of this, but I don't want to have any­
thing at all to do with it; I want to go away, and I don't want to go and testify.'' I said. 
"Well, Harney, if there is any investigation you will have to testi(y ; that is all I can say 
about it." And turning sharply around, I said, "\Vbere is Greene?" He said, "0, I have 
not seen him for two years; he is somewhere up in Westchester." "You have not seen him 
lately'" "0, no. I used to know him; "\Ye were very intimate; we were boys together, but 
Greene has gone to the bad. He commenced drinking about the time that I left off drink­
ing." I stepped into the elevator, and be walked away. That, gentlemen, is substantially 
all I know of this matter, except I know that Mr. Webster has been following it up. 
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By Mr. ELLIOTT: 

Q. Did Mr. Harney, at either of the interviews you bad with him, mention the names of 
any persons who were'' crowding" him 1-A. He mentioned the name of George Bliss and 
the name of Johnny Davenport. 

Q. What term did he use according to your best!recollection ?-A. Well, there is no best 
recollection about it; he used the words in the appraiser's department, "George Bliss is 
crowding me, and be is a bad man, a very bad man ; he is a damned rascal and a damned 
scoundrel." And in the Tribune office be said: "There is George Bliss and Johnny Daven­
port, they are crowding me; they want to make political capital of this. They are damnell 
rascals and damned scoundrels." 

By Mr. DANFORD : 

Q. You spoke of Mr. Sidney Webster, and that be was retained for the purpose of prose­
cuting this conspiracy ?-A. Yes, sir. 

Q. You have told the committee all you know of the existence of a conspiracy ?-A. Cer­
tainly ; that is all I know of its existenc.e. 

Q. Do you know anything of a visit of Mr. 'Webster or his clerk to Mr. Greene ?-A. I 
believe Mr. Webster informed me that be sent out his detectives ; that in finding the anony­
mous letters it was also necessary to find Greene; they came across Greene, or something of 
that sort. They found Greene and bad an interview with him; in fact, there was a detective 
and his clerk, Mr. Dorsey, two men that went to see Greene. 

Q. That is, detectives were put to work shortly after the date of this letter ?-A. I sup­
pose they were put to work on the same day that I retained Mr. Webster. 

Q. Some time in the latter part of April ?-A. Certainly. That is to say, Mr. Webster 
was charged to prosecute this thing in a legal way, the best way that be thought that-not 
to spare any cost or any help or anything, but to bring this thing before a criminal court. 

Q. When you wrote to the Speaker the letter you have produced here, bad you any other 
facts upon which you based the letter than those that you have detailed to the committee?­
A. None in the '"orld ; none except my interview with Harney. 

Q. Had you ever an interview with the brother-in-law of Bliss upon this subject ?-A. 
Never; never. 

Q. Or with Davenport 7-A. Never. I do not know Mr. Davenport. I know Mr. Dar­
ling by sight. Mr. Bliss I know just to say ''How do you do~" but I never had any inter­
view with him about it. 

Q. You had no interview with Greene ?-A. No; the first time I saw him was here. 
Q. You say you are in the custom-house ~-A. Yes; I have been in the bureau of statis­

tics nine years. 

'V ASHINGTON, D. C., June 5, 18i6. 
OTTO LEISSERlNG sworn and examined. 

By Mr. DANFORD : 

Question. Where do you reside?-Answer. Washington City. 
Q. How long have you resided here ?-A. Since 1867. 
Q. Did you receive an appointment as lieutenant in the Army in 1866 ?-A. Yes, sir; l 

believe I did. It was dated October 21, 1866. First lieutenant in the Twenty·fifth In­
fantry. 

Q. Did you go before a board to be examined 7-A. Yes, sir. 
Q. Did you pass the examination ?-A. No, sir; I Jidn't pass physically. 
Q. Through whom did you receive the appointment 7-A. Through different recommenda­

tions from different generals. 
Q. Did you have any dealings with Mr. Meyer Strouse in connection with that appoint­

ment ?-A. No; not directly. I came to Washington shortly after I was mustered out 
at Huntsville, Ala., in 1866, to see my member of Congress, Mr. Amasa Cobb, of Wis­
consin, to whom I had forwarded the different recommendations from the generals under 
whom I bad served. Mr. Cobb told me at that time that he could not do anything for me; 
that it was too soon ; the Army would not be increased. But he gave me a very good letter 
to the President, in addition to the papers that were filed in the Department. I was intro­
duced to Mr. Strouse, and he ar;peared to be a very kind gentleman, as impressed on his 
face; and I approached the gentleman and told him that I didn't think my member would do 
anything for me, as I was not on the same side in politics. Mr. Strouse said, '' Let me see 
your papers." I went up to the ·war Department and looked through the papers, and I 
went to Mr. Strouse's hotel next day and he looked over the papers, and, said he, " You have 
got good papers; I don't see how you can fail to receive your appointment. If you will 
trust me with these papers and packages, I will see what I can do." A few days afterward 
I received the appointment. 

Q. Do you know Mr. Oppenheim ?-A. Yes, sir. 
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Q. Where was your residence at the time ?-A. Wisconsin. 
Q. Did any money pass from you to Mr. Strouse, or to any party for hi~ ?-A. Not 

through me; through some friends of mine. ' 
Q. Did it pass from some of your friends through Oppenheim to Strouse 7-A. Yes, sir; 

to pay any necessary expenses such as carriage-hire and hack-hire. I could not expect tha, 
Mr. Strouse should walk on foot, and so on. 

Q. Was the amount t)f that check or draft, that passed through Oppenheim, $3007-A. 
Yes, sir. 

Q. Did you receive the draft from Oppenheim, or did he pay it to Strouse direct ?-A. 
He paid it directly to Mr. Strouse. I think it was a little less than $300-$240 or $250. 

Q. There was a little taken out of it by Oppenheim, and the remainder passed over to 
Strouse ?-A. Yes, sir. 

Q. When, with relation to the time of his receiving that draft, did you get your appoint-
ment ?-A. I got my appointment before he received it. 

Q. You did not serve, I believe ?-A. No. 
Q. You came back after that 7-A. Yes, sir; a year after that. 
Q. Did Mr. Strouse pay you back any portion of that money 7-A. Yes, sir. 
Q. How much ?-A. I forget. He wrote me this letter to New York: 

"JANUARY 16, 1867. 
"Mr. OTTO LEISSERING: I will send you the balance of your money next week, early, 

and hope this may suit you. 
'·Yours, in haste, 

"M. STROUSE. 
"P. S.-The draft was paid Colonel Gerhart." 

Q. When you failed to pass he paid yon back the money ?-A. Yes, sir. The money was 
not paid to procure the appointment ; the money was simply paid in case there should be 
any expense involved. 

Q. Did you have any other talk with him about this matter than what you have related 7-
A. No. I met him here about a year or two ago; but the case was not mentioned. 

Q. After you returned did you get a civil appointment T-A. Yes, sir. 
Q. Through whom did you get that?-A. Senator Doolittle. 
Q. After you came back did you have a talk with Mr. Cobb in relation to the money you 

had paid and the fact that you had failed to get any consideration for it ?-A. I don't re­
member. I did not come back to Washington until nearly a year after that, I think. 

Q. Did you tell Mr. Cobb that you had paid Mr. Strouse or any other party anything for 
getting this appointment ?-A. I do not remember. 

Q. Do you know of any other commissions that Strouse got, and that he received money 
for ?-A. No. There was another gentleman stopping at the same hotel I was at, but if he 
pa;d for it or not I cannot tell. 

Q. What was his name ¥-A. It has slipped my mind ; it was ten years ago. He was 
a German gentleman. 

Q. Was Mr. Strouse performing acts of friendship for him, the same as he was for you?­
A. I don't know. I only know that he was from his State, Pennsylvania. 

By the CHAIRMAN: 
Q. He gave the draft to Oppenheim ?-A.. Yes, sir. 
Q. How did he get the money ?-A. Some friends of mine from Chicago sent it to Oppen 

heim. 
Q. And it was about $250, you think ' -A. $300. 
Q. · But something was taken out of the draft for expenses by Oppenheim, you say ?-A. 

Yes, sir. 
Q. And the balance given to Mr. Strouse. Now, how much did .Mr. Strouse return you?­

A. I think the full amount, $240. 
Q. He returned you the full amount less what had g-one to Oppenheim ?-A. Yes, sir. 
Q. Had you written him to return you the amount '-A. I \vrote him that I was going to 

leave New York and go West, go home, and I would like to settle up with him before, and 
he sent me some money. I didn't know how much carriage-hire or any other expenses he 
would have. It seems he didn't charge me anything. 

Q. At the time Oppenheim gave him the money was it understood that he was to keep 
the whole amount, or to have a certain amount and return you the balance 7-A. I don't 
know anything at all about what the understanding was between Oppenheim and Mr. 
Strouse. 

Q. Do you know that that was not the understanding, that that money was to be given 
into his hands to pay the necessary expenses and to return you the balance ?-A. Yes, sir; 
that was the understanding. 

Q. And he did return you the balance ?-A. Yes, sir. 

By Mr. DANFORD : 
Q. He returned it when yon failed to get your commission ?-A. Yes, sir. 
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MR. KERR'S STATEMENT. 

The following statement was read for Mr. Kerr by his counsel, Mr. R. K. Elliott: 
'When I entered Congress, in J86i:>, I 1mderstood that some kind of re-organization of the 

Army was in progress, and that a considerable number of lieutenants were to be appointed 
in some way. 

I did not understand that this was to be done under the pr0visions of any pre-existing law, 
or of any Department regulation authorized by such law, but that it was being done under 
some voluntary regulation made by the Department. I did not understand that the appoint­
ment was a legal right vested in the Representative, or a duty imposed upon him by law­
like the appointment of cadets to the Academies-but rather a privilege given him by the 
'Var Department. I remember seeing in the public press some Department order on the 
subject, the terms of which I do not remember. I well know that I regarded the appoint­
ment as due to my district or State in preference to all others if application were made. I 
remember quite distinctly that I offered the recommendation to two of my constituents at 
different times in 1866-Col. Thomas J. Jackson, and another whose name I feel quite con­
fident was Maj. Thomas Morrison-both of whom had rendered gallant service in the volun­
teer Army. I am pnt in doubt as to the tender of the place to Morrison by the fact that he, 
as I learn through my law-partner at home, thir;,ks the offer of the appointment was made 
to h1m in 1867 instead of 1866. 

If I am mistaken at all, it is only as to the name. I am clear in my recollection that I 
offered it to two Ex-Federal soldiers whom I regarded as worthy and competent. These 
gentlemen, however, both declined. I am not aware that any democratic soldier ever ap­
plied to me for the place. I absolutely know that I held the appointment at the service of 
the people of my district or State if any should apply. But nono applied-not one of whom 
I have ihe slightest recollection. 

When the long session of Congress was well advanced and tbP. time for these appoint­
ments was passing away, I was called upon, as has already appeared, by Augustus P. 
Greene, of New York. It is possible that be was first introduced to me by Harney, but, if 
he was, I have no recollection whatever of the fact. This only I know, that I did never, 
under any circumstances, or at any period of my life, consciously know the man Harney. 
I never talked with him in any conversation that could have gone beyond the merest ex­
pressions of the day. He never was at my room; be never visited me anywhere. I never 
talked with him on any business matter whatever. He never paid or proposed to pay to me 
one penny of money for any purpose in the world. His whole statement on that subject is 
utterly and wickedly false. It is simply impossible that I could have talked with him on a 
matter so fatally involving honor, official decency, and personal safety and not have retained 
a vivid recollection of the fact. 

But I was introduced in some way to Mr. Greene, and my recollection is that the first in­
terview we had was on one of the sofas in the Hall of the House during a session of the 
House. I listened to his story. I witnessed his anxiety to get back into the Army, and 
admired the enthusiasm with which he spoke of his services in the volunteer Army. He 
exhibited to me hit~ testimonials-those, I mean, filed by him early in the session. Whether 
he exhibited to me the originals of these papers or copies of them I do not distinctly remem­
ber, but I do remember that they were regarded by me as highly creditable to him; and 
also remember having said to him, in substance, that I admired his soldierly build and bear­
ing, but said to him: "You are comparatively a stranger to me; most of these gentlemen 
whose recommendations you produce are strangers to me. If you can get some recom­
mendations from persons in New York whom I know, in person or by reputation, I will feel 
inclined to consider your application favorably." He answered affirmatively that he could; 
that he would return to New York and get them. He did go away. How long he was 
gone I do not know, but if I were to fix any time I would say it could hardly have been 
less than a week. He did return with several recommendations-! should think not less 
than half a dozen-from persons of the kind I had indicated, who did recommend him both 
on personal grounds and as a soldier. I regarded those recommendations, together with the 
others I had seen, as clearly placing him within the requirements of the law or the regula­
tion, and upon the whole case thus made I gave him the recommendation. 

I said to him at the same time that I had no application from home, and thought it quite 
safe to assume at that late day that there would be none. 

Mr. Greene states that I went With him to the War Department. My recollection is 
to the contrary, and that my intercourse with the Department was conducted by letter. I 
feel quite clear in the impression that I required Mr. Greene to go to the Department and get a 
precise form of words that would meet the requirements of the Department for me to indorse 
on his application, and that I did simply copy that form on· the back of his application. It 
is possible, however, that in this I may be mistaken. 

I desire to explain briefly to the committee why it was that I took the steps I did in refer­
ence to Harney and Greene in New York. 'Vhen I received the anonymous note in an en­
velope pl)stmarked New York City, I read it and reread it, and recalled the recollection of 
the fact that I bad recommended a man named Greene for a lieutenancy in the Army, who 
had been appointe-d; but I could recall no recollection whatever of Harney. I did not know 
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therefore, how to interpret the anonymous note except by the assumption that. it meant black­
mail, in which opinion my friends almost universally concurred. 

Mr. J. S. :Moore happened to be in tbis city at the time. Our relations had been exceed 
ingly friendly for many years, and my mind at once turned toward him, knowing him to b& 
an officer in the New York custom-house, as the only man who could likely secure some in­
formation about Harney, if not also about Greene. 

Soon after the receipt of this note I ascertained from the \Var Department that Mr. Greene 
had been dismissed the service, on the verdict of a court-martial, for drunkenness. It oc­
curred to me that he might since have become a wreek in conJuct and character, who could 
be used by wicked men for lawless purposes. I tberefvre desired naturally to ascertain 
something about him, and requested Mr. Moore not only to get such information concerning 
Harney, on his return to New York, as be could, but also concerning Greene. I gave Mr. 
Moore a copy of the anonymous note and retained the original. 

For what took place in New York afterward, as to the employment of counsel and the use 
of detectives, I refer the committee to the testimony of Mr. Moore, which I think is very 
substantially correct and full on those points. The recommendation of Greene for the ap­
pointment was made on the 12th of June, and the time allowed for presenting these applica­
tions expired on the 28th of July, H366. 

I could not have known at the time that that right would expire on the 28th of July, be­
cause the law was then pending, and I could have known no such fact ; but I assumed that 
that session of Congress would make specific regulations about the Army that would super­
sede the others then existing. 

By the CHAIR:;\1AN: 
Q. Is this [producing a srrap of paper] the anonymous note that you received ?-A. This 

is the identical note that was received by me under cover of an envelope postmarked New 
York City. I tore off that envelope, as I generally do, and threw it on the floor, and gave 
no thought to it afterward. Before I sent this to New York for use by the detectives, under 
the direction of Mr. Sidney Webster, I put a private mark on one corner of it. The employ­
ment by me of Mr. \Vebster was made through the agenr.y of Mr. Moore, who, on account 
of his close connection with economil.! matters, the tariff and so on, had become not only in­
timate with me, but very friendly years before in those old tariff fights. I felt, therefore, 
free to intrust to him this matter, under the advice of counsel in New York. I wanted steps 
taken there to protect me against any danger that might be threatened; I did not know what 
it might be. I remembered only the appointment of Greene. I knew nothing about Har­
ney. I was advised that an attempt to black-mail any one, under the laws of New York, 
was felony, and I promptly determined to ferret this thing out, if needs be, to the extent of 
a criminal prosecution against the man Harney or whoever the person might be. I desired 
full information about Greene, naturally, I think, because he had been dismissed from the 
Army, and I never had seen him since his appointment, except for possibly two minutes at 
my own office in the city of New Albany, Indiana, when he called to pay his respects, and 
our interview then was extremely short and merely formal. I did not know but he might 
have become a very debased men, capable of anything. I had had some previous expe­
rience of the degradation which men could reach in New York, possibly there a little more 
than elsewhere in the country, and I was desirous of getting the best information I could 
about Mr. Greene. 

Now, unless required by the committee, I desire not to go further into details of what 
was done in New York. 1\fr. Moore is more familiar with the proceedings there than 
I am. I have had his statement, I know what his testimony is in substance, and I am 
willing to accept it on that point. It has been suggested by curious persons that my 
last visit to New York, when I had ten days' leave of absence from the House, was on 
this business. It is, I may almost say, the literal truth that that visit was wholly on 
account of my health. I had reached a crisis and had to do something, and I went to 
New York to get medical aJvice. I was very sick all the time I was there. While 
there I did not see any person from whom information bad been obtained, take any 
steps, or make any exposure against Harney, except that Qn the night of the day before 
I returned from New York, my attorney, l\Ir. \Vebster, called at my room; the only 
other gentleman there was Mr. Marble. I saw none of the public men of New York, 
politicians or others. At that interview between these two gentlemen and myself our con­
versation was general, pertaining a good deal to my health, and somewhat to the conduct 
of affairs in the House, but not for more than two minutes about this matter; and even that 
brief conversation happened in this wise: Mr. Webster, after he had risen to leave, giving 
me his hand, said," I did not come to you to talk business; I know bow feeble you are; 
but in reference to that matter I want to say to you that you must not let it worry you.'' 
That and a few more words of the same sort is all that was said on this subject at that time. 
I talked with Mr. Moore, however, more at length about the matter, he giving me some facts;. 
but that was not the object for which I went to New York. I have now said all I desire to 
say, and I am at the service of any gentleman who desires to interrogate me. 

Mr. DANFORD. Do you now remember how late that session of Congress lasted? 
Mr. KERR. I really cannot tell you, Mr. Danford. 
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Mr. DANFORD. That law passed on the 28th of July. 
Mr. KERR. So I am informed. I have not looked it up. I have not been able to search 

the records. 

By Mr. ELLIOTT : 
Q. Do you know the Hon.l\forgan Jones, of New York? 
Mr. KERR. I do. I desire to say to the committee that this morning I was informed by a 

member of the House from New York, who returned from there last night, that the Hon. 
Morgan Jones, who was a member at the time these transactions occurred, called on him 
while he was in New York, and said that he had read the statement of Harney in the papers 
and knew of at least one falsehood in his testimony-the statement that he had never talked 
with any other member of the House on the subject of this appointment. Mr. Meade in· 
formed me that Mr. Jones then told him that he had a conversation with Harney, in which 
Harney expressed his great desire to get an appointment for Greene, asked Mr. Jones whether 
he had made his appointment, and asked his assistance in the matter; adding at the same 
time, (this is the way it was stated to me,) "If I can get the appointment, it will secure me 
a handsome present." Mr. Jones replied," Yes, I have made my appointment; but I ha.Te · 
nothing to do with your present anyway." He then said, "No, I have not made my appoint­
ment, but I have determined in my own mind to whom I will give it." Mr. Jones further 
said, as I am informed, that at one time about that period, before this appointment was made, 
he was in a little meeting of democrats, in the nature of a caucus, in a committee-room, and 
that after the caucus business was transacted he asked my attention and said to me that he 
would be glad if I could aid this Mr. Greene in getting an appointment; that he believed him 
to be a worthy and deserving man. Of course, I appreciate the fact that this is not strictly 
competent testimony, and I referred to it only to say that I was well acquainted with Mr. Jones, 
and had frequent conversations with him, and although I do not distinctly recall that con­
versation, yet it is by no means improbable that it occurred, and that he made to me such a 
suggestion. 

Mr. DANFORD. You made, of course, no public announcement in regard to that appoint­
ment in the papers of your district, as is usually done with cadetships? 

Mr. KERR. I did not. In reference to cadetships, my general habit was to wait until about 
the time for preparation, and then to announce, through my home paper, that there was a va­
cancy, according to the fact, and that on a certain day a committee of competent gentlemen 
would assemble at a place named and hold a competitive examination, and thus dispose of it. 

Mr. DANFORD. But this being a matter not strictly belonging to the district, you did not 
do that f 

Mr. KERR. This was a matter which I will frankly say never impressed me as of great 
weight or importance, I had just entered the public service, ana, while I was ready at all 
times to respond to the requests of my constituents, I did not deem it necessary to make any 
special announcement of a fact that had already been publicly announced in the papers in 
my district. 

Mr. BLACKBURN. May I ask you, l\fr. Kerr, whether any citizen of your district ever made 
application to you for that place? 

Mr. KERR. I say unqualifiedly that no one ever did. These offers were made on occasions 
of personal intercourse between the gentlemen to whom they were made and myself. Col. 
Thomas J. Jackson is the son of an old neighbor and friend of mine, and a young man of 
brightness and ability. He was studying law, but he had recently come out of the Army, 
where he had hGld the rank of colonel for a while, and he naturally had some military ambi­
tion. He sometimes studied law in my office, and in some of our frequent interviews I sug·­
gested this appointment to him. He lightly considered it, and, on account of his desire to 
enter the legal profession, be declined it. He is now a lawyer. He is a republican, and I 
believe he is a candidate for the republican nomination in my district to succeed me. 1\fr. 
Morrison, the other gentleman to whom I offered it, was then a republican but is now co­
operating with the democratic party. In matters of this sort, whether this appointment or 
cadetships. I never suffered myself to be unduly bound by what are sometimes called the 
obligations of party. I usually indicated a way in which the desired object might be at­
tained, which was an absolutely impartial way, and whoever the successful competitor was 
he got it, without reference to politics. l\fy last military cadet was the sun of a republican. 
That, of course, is not material to the question here. I mention it only as illustrating what 
I have said as to my customary course in these matters. 

The committee then adjourned until to-morrow. 

\VASHIXGTON, D. C., June 6, 1876. 
A. P. GREENE, a witness previously examined, again appeared the committee, and made 

the following statement: 
Mr. CHAIRMAN: I rise to say a few words in relation to a subject which has been brought 

up prominently during the investigation of your committee. To come right to the point, 
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that subject is as to the cause for which and manner in which I left the service of the 
United States. During my direct examination, in reply to a question, I stated that I had 
committed an unfortunate act, and that I bad been court-martialed and dismissed the 
service. I will state more fully now that the charge and specifications were based upon 
the fact of my being intoxicated-drunk, Now, I admit that I was either drunk or that I 
had been drugged, or that I was temporarily insane. If I was temporarily insane, it was 
superinduced by the persecution which I had endured for two long years from a superior 
officer, and that persecution was because I would not oppress an enlisted man of my com­
pany; because I would not reduce a first sergeant to gratify the caprice of this superior 
officer, who had a grudge against him, dating some twelve or fifteen years back. That was 
probably the cause at the bottom of my dismissal, and although it did not appear, and I 
bad no opportunity to prove it, not only I but three officers before me were compelled to 
leave the service, either by resignation or being mustered out, or something of that kind. 
But it is not upon that subject that I asked the privilege of saying a few words; it is to 
correct the impression, which I fear has gone broadcast before the people, that I am a habit­
ual drunkard or an irreclaimable victim of chronic alcoholism ; that I am a wreck in con­
duct and character, and liable to be used by bad men. I disclaim each and every accusa­
tion and imputation of anything of the sort, and I appeal to the chairman and his associates 
and members of the press if I at this time look like an habitual drunkard or a man that is 
likely to be used by any other man, or if I look now as if at any time dur ing my life I 
have been an habitual drunkard. It was solely for that purpose that I asked permission to 
say a few words. I do not wish to go any further into the subject, but I leave it to the 
gentlemen present to form their own inferences and deductions. I merely desire to correct 
what I suppose to be the impression gone out before the people of the United States. 

The CHAIRMAN. Gentlemen of the committee, I desire to say that having had a good 
opportunity to form an opinion of Captain Greene during his sojourn here as a witness, hav­
ing seen him under circumstances which would give me opportunities to acquire knowledge 
of his general character, so far as I am concerned I can bear witness that he has impressed 
me as a gentleman of character, truth, and high integrity, and that there has been nothing 
in his conduct here, or in his antecedents~ so far as I can learn, that detracts in any wise 

from his character as a gentleman and the well-earned reputation which he seems to have 
had as a soldier. 

The committee, upon consultation, have determined to adjourn until Friday next at the 
usual hour, 12 o'clock; but if in the mean time the chairman should deem it necessary, he 
will call a special meeting. 

Mr. BLACKBVHN. With your pPrmission, 1\Ir. Chairman, I will add that it is nnderstood 
that in the event of Mr. Elliott desiring to take the deposition of Mr. Morgan Jones before 
Friday next, the chairman will call the committee together for that purpose. 

Mr. ELLIOTT. Do I understand the chairman, then, to intimate that I need not subprena 
any other witnesses ? 

The CHAIRMAN. For the present. 

'VASHlNGTON, D. C., June 8, 1876. 
Mr. MORGAN JoNES sworn and examined. 

By Mr. ELLIOTT: 
Question. ·where do you reside ?-Answer . .A.t 45 Frank1in street, New York. 
Q. \Vere you a member of the House of Representatives in the Congress of the 1Jnited 

States of 1866 ?-A. Yes, sir. 
Q. Do you know Mr. Kerr, the present Speaker ot the House ?-A. Yes, sir. 
Q. Do you know a. man named Lawrence Harney, who was at that time a doorkeeper in 

the House ?-A. Yes, sir. 
Q. Do you know a man, Augustus P. Greene, who was about that time appointed to a 

second lieutenancy in the Army ?-A. Yes, sir. 
Q. State to the committee whether you were ever approached by Harney with reference 

to the appointment of Greene; and, if yea, state what he said.-.A.. Mr. Harney came to 
me in the forepart of January, 1866, (I was not here in December,) and solicited an ap­
pointment for Greene. I told him I had not made up my mind what I would do; that I 
had just arrived here and had received the notice from the Secretary of War in the mail that 
was then in the post-office. He said to me that if be could procure the appointment of 
Greene he would get a nice present. I told him I did not want to know anything about 
any presents or anything of the kind ; that I knew Greene, perhaps, before be did. 

Q. State whether you ever had any conversation with Mr. Kerr on the subject of Greene's 
appointment.-.!. I think there was a caucus of the democrats on some matter, (I cannot 
remember what it was, whether it was the bill allowing the negroes to vote in the District 
of Columbia or not,) in one of the ante-rooms to the right of the Speaker's desk, and I then 
spoke to Mr. Kerr in regard to Greene. Mr. Kerr told me that if be could not get the per­
son be wanted to accept the position, he did uot know but what he would give it to him. 
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Q. Do you recollect about what time that was ?-.A. It was in January or February, 
1866. 

Q. Had you any applications from your district ?-.A. Not a soul. 
Q. How did you procure the appointee that you subsequently appointed ~-.A. I was taken 

sick here, in fact I was sick during the whole of October, November, and December, 1865, 
and that prevented my getting here at the opening of the session; I arrived here about the 
lOth or 15th of January, and the first notice I bad in regard to the appointment was the 
blank that came through the mail from the Secr6tary of War. I think that Mr. Taylor 
asked me in regard to an appointment, and I told him that I had no applications at the 
time, and I did not know what I would do until I should hear from some of my own people 
in New York; I went to New York and I met Mr. Brennan, who was then comptroller of 
New York, Judge Dowling, and the late superintendent of police Jordan; it was in the 
sixth precinct station-house, on a Sunday night, I think; I showed them the blank, and 
suggested that if they bad anybody to nominate I would give them the appointment, as I 
bad no one; they thought over it and they had no one; the time was growing short; I 
did not get back here for four weeks ; I thought of a young man that I bad known in boy­
hood; I did not know where be was, but I sent to where be had formerly worked before he 
went to the war in 1860, and, as luck would have it, he was there; he came to my store 
in his shirt-sleeves ; I said to him, ''I have got an appointment in the .Army of second lieu­
tenant; if you desire it you can have it." He replied, " It is the ambition of my life." 
Then said I, " If you can pass the examination you shall have it." He passed the examina­
tion. He is now a captain in the Army, and located in Michigan. 

Q. Had you a conversation recently with the Ron. Mr. Meade, a member of the present 
House of Representatives ~-A. Yes, sir; he called at my store to see me. 

Q. Did you narrate to him substantially what you have stated here ?-.A. Exactly; with 
the exception that the report of his statement represented that I called on Mr. Meade. I 
wish to make a further remark. When I returned to Washington I think Mr. Taylor asked 
me in regard to his appointment, and stated that be was in trouble about it. I asked him 
what the trouble was. He said that be bad named a gentleman for the appointment, and 
that some of his constituents had written on to him recommending another man, and I said 
to him, (it was either Nelson Taylor or a gentleman named William Radford,) "If you 
have recommended a man, and you don't care about him, if you go to the Secretary of 
War and ask to withdraw his name I think he will allow you to do it;" and I think I went 
with him to do it from the fact that, be and myself coming from adjoining districts, what­
ever business I bad to do with the Departments I would go and consult with him about it 
and be .would come and consult with me. But Mr. Greene did ask me for the appointment, 
and I told him I bad not made up my mind what I would do. I bad no applicants at the 
time be spoke to me, and the chances are that if the young man I sent for had not accepted 
it Greene would have got the appointment rather than it should have gone without being 
made. 

By Mr. DANFORD: 

Q. Did you speak to Mr. Kerr after Harney bad spoken to you about Greene ~-.A. I 
think I suggested to Harney that if he was so anxious to get the appointment be bad better 
go to the War Department and find out what members of Congress bad not filled their ap­
pointments. 

Q. Did you speak to Mr. Kerr after that ?-.A. Yes, sir. 
Q. Did Mr. Harney suggest to you or tell you that Mr. Kerr had not filled the appoir: t­

ment, and that he was trying to get an appointment for Greene through :Mr. Kerr f­
.A. Yes, sir. 

Q. Did you tell Mr. Kerr at the same time that Harney was trying to get a present from 
Greene ?-.A. No, sir; I did not tell him anything of the kind. I simply said to Mr. Kerr 
that, if the gentleman that I bad sent after hadn't taken the appointment, I would have 
given it to Greene. 

Q. You knew Harney's object in working for Greene ?-.A. Well, I didn' t know exactly; 
I didn't think it was more than a suit of clothes that he expected. 

Q. You didn't think it worth while to tell Mr. Kerr ?-.A. I did not, sir. I paid no atten­
tion to it so far as the present was concerned. 

Q. Greene himself spoke to you also ?-.A. Greene also spoke to me. 
Q. Did he speak before or after Harney did 7-.A. I think be spoke before Harney did, for 

I knew Greene before I knew Harney. 
Q. Did you know Harney before you came here ?-A. Yes, sir; I have known him for 

twenty years by sight. The first man that spoke to me when I walked into the Hall was 
Harney. He said, "How do you do, Mr. Jones f " Said I, "What are you doing here 'i" 
He replied, "I came here with Mr. Darling." 

Q. Had you known Greene fully as long ?-.A. Yes, sir; I have known Greene since 
1859; I have known Harney longer by sight than I have known Greene. 
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WASHINGTON, June 8, 1Si6. 
NELSON TAYLOR sworn and examined. 

By Mr. ELLIOTT : 
Question. Where do you reside 7-Answer. South Norwalk, Connecticut. 
Q. Were you a member of the House of Representatives in 18667-A. I was; from the 

fifth congressional district of New York. 
Q. Did you know one Augustus P. Greene, who was about that time appointed to a lieuten­

ancy in the Army ?-A. I had no personal acquaintance with him. My only acquaintance 
with him was from his applying to me to aid him in securing an appointment and bringing 
me papers from persons that I did know. 

Q. (Showing witness a letter of his asking a withdrawal of Greene's papers from the War 
Department.) Did you write the letter of which this purports to be a copy ?-A. Yes, sit. 

Q. Do you know at whose instance you wrote that letter?-A. Yes; at Greene's. 
Q. Do you know a man named Harney, who was at that time an assistant doorkeeper?­

A. I think I knew him as a doorkeeper. 
Q. Did you ever have any conversation with him about this appointment ?-A. None in 

the world. 
Q. You were applied to by Greene ?-A. Yes, sir. 
Q. About the time of the date of that letter ?-A. Yes, sir. 
Q. How did you know Greene 7-A. I knew him through letters that he brought me from 

acquaintances in New York. 
Q. Do you know of any other matter connected with that appointment ?-A. No, sir; 

only that Greene solicited an appointment from me, and I told him that I had either made 
an appointment or had one that I was about to make. 

Q. Did you see his testimonials ?-A. No, sir. 

By Mr. DANFORD: 
Q. That letter of yours seems to be a letter asking that his papers filed prior to that time 

might be withdrawn ?-A. Yes, sir. 
Q. Do you remember when it was that you filed letters for him, or indorsed papers that he 

filed 7-A. I don't remember that I did file them. I see the letter is addressed to Generai 
Hardy. He was an old friend of mine of long standing. I was in the Mexican war with 
him. 

Q. You do not remember about making an application to the Department yourself?-A. 
I don't remember distinctly about that. This seems to be a request that those papers might 
be withdrawn, and my impression is that Greene applied to me to write that letter, and that 
he withdrew them to give them to some other party. 

'\VASHINGTON, June 10, 1876. 
'\VILLIAM F. G. SHANKS sworn and examined. 

By Mr. ELLIOTT : 
Question. '\Vhere do you reside 7-Answer. In Brooklyn, New York. 
Q. What is your business 7-A. I am a journalist by profession. 
Q. Do you know a man named Lawrence Harney '-A. I have met him once. 
Q. Have you ever had an interview with him ?-A. I have. 
Q. '\Vhen ?-A. It was on the 23d of May last. 
Q. Where ?-A. In New York City, in the Tribune building. 
Q. Did you have any conversation with him at that interview in respect to the subject· 

matter of this investigation ?-A. Yes. · 
Q. State what it was.-A. In the latter part of April I had heard indefinitely these rumors 

about the payment of money to Mr. Kerr by Harney for the appointment of Greene, and 
subsequently, about the lOth of May, I heard them more in detail. When I met Harney 
my only object was to get from him a confirmation of a rumor I had heard that this money 
had been paid by check; so, after asking him one or two questions about the time he was 
here as a doorkeeper, I asked him : " ·was this consideration of $450 that you paid to Mr. 
Kerr in the form of bills or a check¥" He seemed somewhat surprised at the question, and 
answered: "I have never said that there was any money in the matter." Said I, "I un­
derstood from (mentioning the name of my original informant, which I do not wish to give 
here) that there was a payment of money in connection with the appointment." Harney 
replied, "I have never said so." I said, "Then you must have had some strong influence 
with Mr. Kerr to induce him to make an appointment of a man outside his own State." 
Harney said, "I had social relations with Mr. Kerr." After perhaps two or three other 
remarks, I said, "Do I understand, then, this was social influence that you had with Mr. 
Kerr that induced him to make this appointment~'' Harney said, "I have been subpcena13d 
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before this committee, and I d0 not think it fair to answer until I get before them." That is 
about the whole of the conversation. 

Q. What circumstance led to that interview between you and Harney ?-A. Mr. Harney 
was in the Tribune building-, and my original informant sent for me and introduced me to 
him. I told him I was anxious to get a statement about the matter, and I sent up-stairs for 
my amanuensis and he came down into this gentleman's office, and I put these questions to 
Harney. 

Q. Did Harney lmow that you were connected with the Tribune ?-A.. 0, yes. 
Q. Did he know you befora that interview ~-A. I don't know that he did. I never saw 

him before. 
Q. How did he know that you were connected with the Tribune ?-A. I was so intro­

duced to him. There is no doubt about his knowing that, because I sent up to the next 
:fioor for my amanuensis. There was no concealment about the fact that I wanted the mat­
ter for publication. 

Q. Why did not you publish it ?-A. I had heard the story in so positive a form that I 
firmly believed it up to that time, and did not begin to doubt it until I .saw Harney. That 
interview threw doubt, in my mind, on the whole story, and I sent word to Mr. White, our 
correspondent here, not to use the story, which had been sent to him previously, unless Mr. 
Bass confirmed it, Mr. Bass having been represented as holding confirmatory documents in 
his possession. We did not use the story, and all these smart young newspaper-men here 
beat us badly on it. 

Q. What information did you get as to the absence of any confirmatory proofs ?-A. Mr. 
White telegraphed to New York that Mr. Bass declined to authorize any publication, and so 
the matter was not used. 

Q. You do not know Mr. Kerd-A. No, sir; I never saw Mr. Kerr. 
Q. What are your politics ·~-A. I am a black republican. 

SUPERIN'l'ENDENT'S OFFICE OF THE 
LOUISVILLE, NEW ALBANY AND SAINT LOUIS AIR-LINE RAILWAY, 

Prmceton, Indiana, June 7, 1876. 
DEAR SIR: I write you a line in regard to the appointment of Augustus P. Greene, of 

New York, to the lieutenancy in the United States Army. I see by your statement that 
you say you offered the place to Thomas J. Jackson and to Colonel Morrison, but of Mr. 
Morrison you are not positive. I will say, to refresh your memory, that you offered it to me 
and sent blanks to be filled, and wrote me to come and be examined preparatory to being 
commissioned second lieutenant in the Seventh Cavalry, United States Army; that you 
sent the Jetter and blanks in care of John H. Norman, at that time 1n the editorial chair of 
the New Albany Ledger; that I declined on account of the opposition on the part of my 
relatives; and my own recollection of the matter is that you then had the appointment of 
August Mathey, of Harrison County, made. This may serve to refresh your memory, so 
you can get at the matter more certainly. I do this as a matter of simple justice to you, as 
you offered me the position without any solicitation on my part, and, I suppose, knowing 
very well that I bad never supported you for Congress or any other office, but always voted 
the republican ticket and still vote it. If this shall serve you a good purpose in making the 
matter more clear to your recollection its mission will have been fulfilled, anJ I will feel 
that I have done a simple duty, as I understand it. 

Very respectfully, 

Hon. M:. C. KERR, 
Washington, D. C. 

H. Mis. 184-35 

L. E. WILLIAMS, 
Princeton, Indiana, formerly of New Albany. 
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ENLARGEMENT OF SIOUX RESERVATION IN THE TERRI­
TORY OF DAKOTA. 

EXECUTIV'E MANSION, 
Wasltington, D. C., March 21, 1876. 

SIR: In reply to your letter of the 14th instant, requesting to be furnished "for the in­
formation ofthe Committee on Expenditures of the War Department, with certified copies of 
all orders issued by the Executive since March 4, 1869, relating to the extension of certain 
Indian reservations, with special reference to that of Standing Rock agency," I have the 
honor to transmit herewith copies of all the papers received this day from the Secretary of 
the Interior, to whom yourrequest was referred. 

U.S. GRANT. 
Hon. HIESTER CLYMER, 

Chairman Committee on Expenditures of War Department,present. 

DEPARTMENT OF THE INTERIOR, 
OFFICE OF INDIAN AFFAIRS, 

Washington, D. C., March 18, 1876. 
SIR: By Department reference of the 16th instant, I am in receipt of a communication ad­

dressed by Hon. Hiester Clymer, under date of the 14th instant, to the President, asking for 
"certified copies of all orders issued by the Executive since March 4th, 1869, relating to the 
extension of certain Indian reservations, with special reference to that of Standing Rock." 

I return herewith letter of the honorable Mr. Clymer, together with eopies duly certified 
of the orders to which he has reference. 

In further explanation of this matter, I forward copies of office letters to the Department 
of dates as follows: January 8,1875, March 13, 1875, and May 18, 1875. As explaining 
the latter communication of the office, I forward herewith copy of a communication from 
Edmond Palmer, United States Indian agent at 8tanding Rock, of date February 10, 1875, 
and of communication from the honorable the Secretary of War, of date May 13, 1875, and 
of its inclosure. 

I also forward a section of a map showing the territory embraced in the executive orders in 
question. 

I have the honor to be, sir, very respectfully, your obedient servant, 

Ron. SECRETARY OF THE INTERIOR. 

J. Q. SMITH, 
Commissioner. 

DEPARTMENT OF THE INTERIOR, 
Washington, March 21, 1876. 

SIR: I have the honor to acknowledge the receipt, by Executive reference, of a com­
munication addressed to the President of the Umted States, by Hon. Hiester Clymer, of the 
House of Representatives, requesting to be furnished, for the information of the Committee 
on Expenditures of the War Department, with certified copies of all orders issued by the 
Executive since March 4, 1869, relating to the extension of certain Indian reservation, with 
special reference to that of Standing Rock agency. 

In reply, I inclose the certified copies of the Executive orders requested, and a report 
from the Commissioner of In<iian Affairs, to whom the matter was referred, together with 
the accompanying papers therein noted, and copies of correspondence between the War De­
partment and this Department, relating to the extension of the Sioux reservation. 

I have the honor to be, sir, very respectfully, your obedient servant, 
Z. CHANDLER, 

Secretary. 
The PRESIDENT. 
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DEPARTMENT OF THE INTERIOR, OFFICE INDIAN AFFAIRS, 
Washington, D. C., March 18, 1876. 

I, J. Q. Smith, Commissioner of Indian Affairs, hereby certify that the papers hereto 
attached are true copies of the originals now on file in this office. 

J. Q. SMITH, 
Commissioner. 

DEPARTMENT OF THE INTERIOR, 
Wasltington, D. C., 187 

I, Zachariah Chandler, Secretary of the Interior, hereby certify that J. Q. Smith, 
whose name appears signed to the foregoing certificate, is now, and was at the time of 
signing the same, Commissioner of Indian Affairs, and that full faith and credit are due to 
his official acts as such ; and that the papers hereto attacheq are true copies of the originals 
now on file in this Department. 

In testimony whereof I have hereunto set my hand and have caused the seal of said 
Department to be affixed ou the day and year above written. 

Z. CHANDLER, 
Secretary. 

EXECUTIVE MANSION, 
January 11, 1875. 

It is hereby ordered that the tract of country in the Territory of Dakota, lying within the 
following-described boundaries, viz: Commencing on the east bank of the Missouri River, 
where the 46th parallel of north latitude crosses the same, thence east with said parallel of 
latitude to the 99th degree of west longitude, thence south with said degree of longitude to 
the east bank of the Missouri River, thence up and with the east bank of said river to the 
place of beginning, be, and the same hereby is, withdrawn from sale and set apart for the 
use of the several tribes of Sioux Indians, as an addition to their present reservation in said 
Territory. 

U. S. GRANT. 

EXECUTIVE MANSION, 
Marc!t 16, J855. 

It is hereby ordered that the tract of country in the Territory of Dakota, lying within 
the following-described boundaries, viz: Commencing at a point where the 102d degree of 
west longitude intersects the 46th parallel ofnorth latitude, thence north on said L02d de­
gree of lon15itude to the south bank of Cannon Ball River, thence down and with the south 
bank of said river to a point on the east side of the Missouri River, opposite the mouth of 
11aid Cannon Ball River, thence down and with the east bank of the Missouri River, to the 
mouth of Beaver River, thence up and with the south bank of Beaver River to the 100th 
degree of west longitude, thence south, with said tOOth degree of longitude, to the 46th 
parallel of latitude, thence west with said parallel of latitude, to the place of beginning, be, 
and the same hereby is, withdrawn from sale and set apart for the use of the several tribes 
of Sioux Indians, as an addition to their present reservation in said Territory. 

U.S. GRANT. 

EXECUTIVE MANSION, 
May 2u, 1875. 

It is hereby ordered that that portion of the public domain in the Territory of Dakota 
lying south of an east and west line from the northwest corner of the Yanktvn Indian reser­
vation to the 99th degree of longitude, and between said longitude and the Missouri River 
on the west, and the Yankton Indian reservation on the east, be, and the same hereby is, 
withdrawn from sale and settlement, and set apart for the several tribes of Sioux Indians, as 
an addition to their present reservation in said Territory. 

U.S. GRANT. 

DEPARTMENT OF THE INTERIOR, 
Washington, January 9, 1875. 

SIR: I have the honor to present herewith, for the sig"nature of the President, a draught of 
an Executive order to withdraw from sale and set apart for Indian purposes the land therein 
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described, in the Territory of Dakota, as recommended by tbe Commissioner of Indian Affairs, 
the same being deemed necessary for the suppression of the liquor traffic with the Indians 
upon the Missouri River. 

The report of the Commissioner of the 8th instant, upon the subject, is herewith sub· 
mitted. 

Very respectfully, your obedient servant, 
B.R. COWEN, 

Acting Secretm·y. 
The PRESIDENT. 

DEPARTMENT OF THE INTERIOR, 
OFFICE OF INDIAN AFFAIRS, 

Washington, D. C., January 8, 1875. 
SIR; I have the honor to recommend that the President be requested to issue an order 

withdrawing from sale and setting apart, fur Indian purposes, a tract of country, in the Ter­
ritory of Dakota, lying within the following-described boundaries, viz: Commencing on the 
east bank of the Missouri River where the forty-sixth parallel of north latitude crosses the 
same; thence east with said parallel of latitude tiJ the ninety-ninth degree of we5t longitude, 
thence south with said degree of longitude to the east bank of the Missouri River, thence 
up and with the east bank of said river to the place of beginning ; the same being deemed 
necessary for the suppression of the liquor traffic with the Indians upon the Missouri River. 

Very respectfully, your obedient servant, 

Ron. SECRETARY OF THE INTERIOR. 

E.P.SMITH, 
Commissioner. 

DEPARTMENT OF THE INTERIOR, 
Washington, March 15, 1875. 

SIR: Concurring in the recommendation of the Commissioner of Indian Affairs, con­
tained in the accompanying report, dated the l::lth instant, I have the honor to request the 
signature of the President to the inclosed draught of an Executive order for the enlargement 
of the Sioux reservation in Dakota, the same being deemed necessary for the suppression of 
the liquor traffic with the Indians at the Standing Rock Agency. 

Very respectfully, your obedient servant, 

The PRESIDENT. 

C. DELANO, 
Secretary. 

DEPARTMENT OF TIU~ INTERIOR, 
OFFICE OF INDIAN AFFAIRS, 

Washington, D. C., Marc" 13, 1875. 
SIR: Referring to office report of the 8th of January last, recommending the extension of 

the Sioux Indian reservation in Dakota, on the east side of the Missouri River, I have now 
to respectfully request, for similar reasons, viz, the suppression of the liquor traffic with the 
Indians at Standing Rock agency, that the President be requested to issue an order with­
drawing from sale and setting apart for Indian purposes a tract of country in the Territory 
of Dakota, lying within the following-described boundaries: Beginning at a point where the 
102d degree of west longitude intersects the 46th parallel of north latitude; thence north on 
said 1 02d degree of longitude, to the south bank of Cannon Ball River; thence down and 
with the south bank of said river to a point on the east bank of the Missouri River, opposite 
the mouth of said Cannon Ball River: thence down and with the east bank of the Missouri 
River to the mouth of Beaver River; thence up and with the south bank of Beaver River to 
the lOOth degree of west longitude; thence south with said JOOth degree longitude to the 
46th parallPl of latitude; thence west with said parallel of latitude to the place of beginning. 

As a further reason for said request I would respectfully state that from the information 
now iu my possession it is believed the agency buildmgs, as now located at Standing Rock, 
are outside the reservation as defined by treaty of April :t9, lt3Jt3, (Stats. at L., vol. 15, p. 
635,) but are included in the tract. proposed to be withdrawn. 

I inclose herew1th a portion of a map showiug the supposed location of said agency 
buildings and the tract of country proposed to be withdrawn for Indian purposes, and a 
draught of au Executive order covering said description. 

Very respectfully, your obedient servant, 

Ron. SECRETARY OF 'l'IIE INTERIOR. 

EDWARD P. SMITH, 
Comnnssioner. 
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DEPARTMENT OF THE INTERIOR, 
Washington, May 19, 1875. 

SIR : Concurring in the recommendation of the Commissioner of Indian Affairs con­
tained in the accompanying report, dated the 18th instant, I have the honor to request the 
signature of the President to the inclosed draught of an executive order withdrawing from 
sale and setting apart a certain tract of country in the Territory of Dakota, therein described, 
as an addition to the Sioux resHrvation. 

I have the honor to be, very respectfully, your obedient servant, 

The PRESIDENT. 

B. R. COWEN, 
Acting Secretary. 

DEPARTMENT OF THE IN'fERIOR, 
OFFICE OF INDlAN AFFAIRS, 

Washington, May 18, 1875. 
SIR: I have the honor to acknowledge the receipt, by reference from you, for considera­

tion and recommendation, of a letter of 13th instant from the honorable Secretary of ·war 
transmitting copy of a communication from Lieutenant-Colonel Lugenbeel, dated Fort Ran­
dall, Dak., April 23, 1875, relative to the sale of whisky at certain points on the Missouri 
River not embraced in any Indian or military reservation, and suggesting that some action 
be taken to embrace the points in question in some reservation. 

I would respectfnlly state that the tract of country in Dakota Territory lying south of 
an ell.st and west line, from tlw northwest corner of the Yankton Indian reservation to the 
99th degree of west longitudr, and between the Missouri River and the Yankton reservation, 
might be embraced within the Sioux reserve by extending its limits, by executive order, so 
as to cover said tract. 

How to reach the party named Ellis, who occupies the gore of land within the military 
reservation of Fort Randall, referred to by Colonel Lugenbeel as keeping "a low whisky 
doggery," would be a question more difficult of solution, inasmuch as he is one of the nine­
teen persons reported to the Department, by the honorable Secretary of \Var, under date 
of the 22d ultimo, as being entitled to the relief provided for by act of Congress entitled 
"An act for the relief of certain settlers on the Fort Randall military reservation," approved 
May 18, 1874. (Pamph. Ed. Laws, 1st session 43d Congress, chap. 182, p. 47.) 

As the existing rights of Mr. Ellis would not be affected by the issue of an executive 
order exteuding the limits of the Sioux reserve over his claim, I can, therefore, only recom­
mend the issue of an order by the President withdrawing from sale or settlement the first­
named tract of country and setting it apart for Indian purposes. With a view to that end 
l submit herewith a draught of such an executive order. 

The commuuication of the honorable Secretary of War is herewith returned. 
Very respectfully, your obedient servant, 

Hou. SECRETARY OF THE INTERIOR. 

E. P. SMITH, 
Commissioner. 

STANDING RocK INDIAN AGENCY, DAK., 
February 10, 1875. 

Sm: I have the honor to return herewith the portion of a map of the United States and 
Territories received with your letter of January 14, 1875, ( "L.") In compliance with the 
instructions given me in said letter, I have indicated on the map the location of this agency. 
Comparing, however, the distance from the boundary of the reservation (46th north parallel) 
to Fort Rice and other places, as measured on the mltp, with the distance estimated by 
traveler~, I am led to believe that the agency buildings are located about two miles north of 
the 46t~l north parallel, or outside the limits of the reservation. 

As the object ofthe President's order of January 11, 1875, setting apart a certain tract of 
land on the east bank of the Missouri River for the use of the Indians, is the breaking up of 
tl e liquor-traffic carried on on that side of the river, I woul<l very respectfully state that 
even in case this agency is located within tbe limits of the reservation, it is certainly on the 
extreme n:Jrthern boundary of the same, and parties who sold liquor on the east bank of the 
river have only to move a very short distance north, which would make them still too near 
the agency if they commence their nefarious traffic again. For this reason, and to deprive 
them of such chances, I would respectfully suggest that the northern boundary of the reser­
vation on both sides of the river be extended so as to run as follows: 

On the west side of the Missouri River, commencing on the south bank of the mouth of the 
Cannon Ball River; thence west with said south bank of said river to its intersection with the 
102d degree west longitude; thence south with said degree of long tude to its intersection 
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with the 46th parallel of north latitude; thence west with said parallel of latitude to the 104th 
degree of west longitude. 

On the east side of the Missouri River, commencing with the south bank of the mouth of 
the Beaver River; thence east with the south bank of said river to it~ intersection with the 
lOOth degree of west longitude ; thence south with said degree of longitude to its intersection 
with the 49th parallel of north latitude; thence east with said parallel of latitude to the 
99th degree of west longitude. The boundary between the mouth of the Cannon Ball and the 
mouth of the Beaver River to be the west bank of the Missouri River. 

I have indicated the northern boundary, as suggested on the inclosed map. I find that 
the location of the old agency is erroneously laid down on the map as south of the Grand 
River ; it is about four miles north of it. 

Very respectfully, your obedient servant, 
EDMOND PALMER, 

Ron. E. P. SMITH, 
United States Indian Agent. 

Commissioner of Indian Affairs, Washington, D. C. 

WAR DEPARTMENT, 
Washington City, March 10, 1875. 

SIR: I have the honor to inclose copy of letter from Captain J. S. Poland, dated Stand­
ing Rock, Dakota Territory, January 23, 1875, stating that squatters have located on east 
11ide of Missouri River, among Yanktonnais Indians, and are selling whisky, and, inviting 
attention to the indorsements thereon, beg to inquire whether the region of country referred 
to, and embraced between the 99th degree of west longitude and the east bank of the Mis 
souri River, and between the parallels 45 and 46 north latitude, is part of any Indian reser­
vation occupied by Indian tribes; and, if not, whether the Indian title to this region of 
country bas been extinguished; also whether a military reservation can be established at 
Standing Rock or in its vicinity. 

Very respectfully, your obedient servant, 

Ron. SECRETARY OF THE INTERIOR. 

WM. W. BELKNAP, 
Secretm·y of Wa1·. 

HEADQUARTERS DE'fACHMENT SIXTH AND SEVENTEENTH INFANTRY, 
STANDING RocK INDIAN AGENCY, 

Standing Rock, Dak., January 23, 1875. 
SIR: Will you please send the following dispatch to its address, and oblige me by for­

warding the reply at your earliest convenience. 
Very respectfully, your obedient servant, 

COMMANDING OFFICE, Fort Sull'l/, Dak. 

J. S. POLAND, 
Captain Sixth Infantry, Commanding. 

STANDING RocK, DAK., .January 23, 187fi. 
To the AssiSTANT ADJUTANT-GENERAL, 

Department of Dakota, Saint Paul, Minn. : 
Squatters hAve located on the east side of the Missouri River among Yanktonnais Indians 

and are selling whisky. If a post is built here, fuel and hay must come from that siue. 
Can.a military reserve be established and authority be given to drive squatters off? Imme­
diate action is necessary to prevent mischief. 

J. S. POLAND, 
Captain s~xth Infantry. 

[First indorsement.] 

FORT SULLY, DAK., February 4, 1875. 
Respectfully forwarded to headquarters department of Dakota. As the telegraph is not 

in working order, I send this by mail. 
R. H. OFFLEY, 

Captain First Infantry, Commanding. 
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[Second indorsement.] 

HEADQUARTERS DEPARTMENT OF DAKOTA, 
Saint Paul, Minn., February 24, 1875. 

Respectfully forwarded to headquarters Military D1vision of the Missouri. I have no in­
formation as to whether the region of country within referred to and embraced between 
the 99th degree of west longitude and the east bank of the Missouri River, and between the 
parallels 45 and 46 north latitude, is or not Indian country within the meaning of the act 
of Congress known as the "intercourse act." I ask to be instructed upon this point, in 
order that I may direct action or non-action therein by the military, according to the decis­
ion in the matter. 

[Third indorsement.] 

ALFRED H. TERRY, 
Bri~adier-<lencral, Commanding. 

HEADQUARTERS MILITARY DIVISION OF THE MISSOURI, 
Clticago, February 26, 1875. 

Respectfully forwarded to the headquarters of the Army, inviting attention to Attorney­
General's opinion of August 12, 1873, which is published in General Orders No. 40, A. G. 
0., of 1874. 

In absence of the Lieutenant·General. 

LFourth indorsement.] 

R. C. DRUM, 
Assistant Adjutant-General. 

HEADQUARTERS OF THE ARMY, 
Saint Louis, March 1, 1875. 

Respectfully ~ubmitted to the Secretary of War, being unable to answer General Terry'a 
inquiry. 

(Fifth indorsement.] 

W. T. SHERMAN, 
General. 

WAR DEPARTMENT, ADJUTANT-GENERAL'S OFFICE, 
Washington, March 5, 1875. 

Respectfully submitted to the Secretary of War, inviting attention to second and fourth 
indorsements, and with copy of order publishing the opinion of the Attorney-General refer­
red to in third indorsement. The troops at the Standing Rock agency are one company 
of the Sixth Infantry and one company of the Seventeenth Infantry, detached from the garri­
sion of Fort Abraham Lincoln. 

E. D. TOWNSEND, 
Adjutant-General. 

DEPARTMEN'l' OF TilE INTERIOR, 
Washington, March 23, 1875. 

SIR: I have the honor to acknow ledae the receipt of your letter of the 1Oth instant, 
incloeing copy from Capt. J. S. Poland, dated Standing Rock, Dale, January 23, 1875, 
relative to the sale of whisky to Yanktonnais by squatters located on the east side of the 
Missouri River, and calling attention to the indorsements thereon, inquiring whether certain 
country referred to is "Indian country," and as to the extinguishment of the Indian title 
thereto; also whether a military reservation can be established at Standing Rock or in its 
vicinity. 

In reply, your attention is respectfully invited to the inclosed copy of a report, aated the 
22d instant, from the Commissioner of lnuian Affu.irs, to whom the subject was referred, 
together with the copies of papers therein referred to bearing upon the question. 

Very respectfully, your obedient servant, 
c. DELANO, 

Secretary. 
Ron. SECHE'l'ARY OF WAR. 

DEPARTMENT OF THE INT~RIOH, 
OFFICE OF INDIAN AJ<'FAIKS, 

Washin.~ton, D. C., Manh 22, 1675. 
SIR: I have the honor to acknowledge the receipt, by referenee from you for report, of 

a letter from the Hon. Secretary of War, dated the lOth instant, transmitting a copy of a 
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letter from Capt. J. S. Poland, dated Standing Rock, Dak., January 23, 1875, with five 
indorsements thereon, stating that squatters have located ou the east side of the Missouri 
River, among Ya.nktonnais Indians, and are selling whisky to them. and inviting attention 
to the indorsements thereon, a.nd making certain inquiries relative to the status of said 
country. 

In reply to the inquiries therein contained, I would respectfully report that the reg-ion of 
country embraced between the 100th degree of west longitude and the east bank of the 
Missouri River, and between the 46th parallel of north latitude and the south bank of 
Beaver River, bas been set apart as an addition to the Sioux Indian reservation in Dakota 
Territory, by the order of the President, dated March 16, IR75, (copy herewith.) I also inclose 
herewith copy of an Executive order, dated January ll, 1875, extending the Sioux reserve 
east of the Missouri River to the 99th degree of west longitude, and south of the 46th parallel 
of north latitude. 

There is no objection on the part of this office to the establishment of a military reser­
vation in the vicinity of Standing Rock, and it is suggestP.d that it should be located on the 
east side of the Missouri River, so as not to interfere with the wants of the Indian agency. 

The letter of the Hon. Secretary of War, with inclosure, is herewith respectfully returned. 
Very respectfully, your obedient servant, 

Hon. SECRETARY OF THE INTERIOR. 

EDW. P. SMITH, 
Commissioner. 

WAR D EP AR'DIENT, 
Washington City, Ma1·clt '27, 1875. 

SIR: Referring to my letter of the lOth instant, and your reply of thfl 23d instant, rela­
tive to the sale of liquor to Yanktonnais Indians, &c., I bave the honor to inclose for your 
information copy of letter from Capt. J. S. Poland, dated Standing Rock, Dakota Territory, 
February 12, 1875, with reference to the extension of the Indian reservation. · 

Very respectfully, your obedient servant, 

Hon. SECRETARY OF THE INTERIOR. 

WM. W. BELKNAP, 
Secretary of War. 

STANDING RocK INDIAN AGENCY, 
HEADQUARTERS DETACHMENT SIX'fH AND SIWJo:NTEENTH INFANTRY, 

STANDING RocK INDIAN AGENCY, 
Str.mding Rock, Dak., February J2, H:l75. 

SIR: I re11pectfully submit a question of importance that has arisen here, which de­
mands immed1ate consideration. 

The ludian agent received a copy of the President's order of January 11, 1875, setting 
apart a tract of land lyiug between the Missouri River, the 46th parallel,. north lati­
tude, and 99th mAridian, west longitude. In the Rame mail, and by telegraph, the 
agent received a peremptory order to stop the sale of liquor on the east bank of the river, 
opposite this agency. He notified the parties to close their Raloou, located in the midst of a 
large baud of the Yauktonnais, and to cease the sale of liquor. The parties refused to do it, 
unless compelled to do it by force. He applied by letter ro me, and verbally stated that the 
squatters located in that vicinity ought to be removed. From the only data had at the time, 
as to where the 49th parallel, north latitude, crossed the Missouri River, it was decided that 
this settlement was within the limits of the addition to the Indian reservation. 

On Monday night, one day preceding the receipt of said Exe<'.utive order, two soldiers of 
my command, Company D, Seventeenth Infantry, left their quarters after taps, proceeded to 
Marsh & Foley's, obta111ed liquor, got drunk, returned to the a.gency, went to the house 
of the interpreter, got into an altercation with a drunken Indian, •· Little Goose," nephew 
of " Goose," formerly a (distinguished) scout, half-brother of the prisoner at Lincoln, ''Rain 
in the Face," who struck one uf the soldiers with a billet of somet.hiug- on the head. The 
soldiers were both armed, one with a pistol, the other with a Springfield rifle; firing ensued. 
and the Indian, repone"' as without arms, received three wounds in the hip and leg. The 
next morning the Indian died. Immediately after the occurrence, upon the advice of the 
agent, I seut to Fort Rice fur a detachn1ent of cavalry to aid rue, if necessary, in repelling 
any hostile attack, should one be made, anu more particularly to iusure tho safe conduct of 
the prisonArs to Fort Rice, Dak., where they were sent ye:-.terday. No dAmonstration of 
feeling or excitement occurred, which was explained by the report that Little Goose was a 
disagreeable Indian to his own people. He once shot at the agent through his office-door. 
Yesterday I directed Lieutenant Humbert, Seventeenth Infantry, to proceed to the point 
designated by the agent across the river, and search for and " take and destroy" any 
spirituous liquors ami wines he might find, and also to close Marsh & 1:<-,oley's saloon. He 
executed the order. I further instructed him to notify all the squatters that they must re­
move themselves, their families, household, and other effects as soon as possible, explaining 
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that ' as soon as possible' meant as soon as they could move without exposure, hardship, 
or loss. This, also, Lieutenant Humbert did. 

By the next mail the agent received a map from the Interior Department and a request for 
information by letter and corrections to be indicated on the map. 

Renewed inquiry now renders the first supposition extremely questionable, and inclines 
me to believe that the agency is north of tht> 46th parallel north latitude ; in other words, is 
not on the reservation, or if it is it is so near tbe 46th parallel north latitude that the order 
to stop the sale of liquors or to remove the settlers, if not illegal, is practically useless. 
The latitude of Fort Rice is 4G0 34', as given on the sun-dial at that place. By the road, 
Standing Rock is stated to be thirty-five or thirty-eight miles from Rice. The meridional 
distance of Rice from the 46th parallel north latitude is about thirty-nine and two-thirds 
miles, and the agency cannot be locatea on the reservation. 

The only remedy for the probable bad results of the failure to exclude whisky-sellers and 
squatters, since it would be difficult to move the agency and the Indians~ is to add to the 
reservation the tract of land lying between the Cannon Ball River, south bank, the 102d 
meridian west JongHude, the 46th parallel north latitude, and the Missouri River, west 
bank, and the tract lying between Beaver Creek, south bank, the 1 OOth meridian west lon­
gitude, the 46th parallel north latitude, and the Missouri River, west bank. 

If this is done, the boundaries, while including lands not attractive nor valuable, will 
be so far removt>d from the vicinity of the Indians, that people who seek to engage in 
liquor or other illicit traffic cannot have access to the Indians; but otherwise if the reserva­
tion be confined to the 46th parallel. Almost the entire band of Yanctonnais, who are com­
pelled by dPpenclence for shelter anJ timbered lands to reside where they now are, the 
agency itself, and the settlers on the point of land opposite, will be beyond the limits of the 
reservation and beyond amenability to the laws regulating intercourse with Indtans. 

A military reservation, if located so as to extend ten miles north of the 46th parallel, north 
latitude, and seven miles east and west of the Missouri, would accomplish the object of an ex­
tension of the reservation set apart for the Indians, and secure timber for the use of troops 
located here permanently. 

I respectfully request to be informed whether the settlers who have located on the un­
surveyed public lands that have been or may be added to the treaty-limit reservation prior to 
the date of the executive order, are entitled to compensation for their shacks, or so-called 
improvements. 

I have the honor to be, very respectfully, your obedient servant, 
J. S. POLAND, 

Captain Sixth Infantry, Commanding. 
The AssiSTANT ADJUTANT-GENERAL, 

Department of Dakota, Saint Paul, Minn. 

[First indorsement.] 

HEADQUARTERS DEPARTMENT OF DAKOTA, 
SrLint Paul, Minn., March 9, 1875. 

Respectfully forwarded to headquarters Military Division of Missouri. 
I request to be furnished with a copy of the executive order of January 11, 1875, re­

ferred to within. 
I have heretofore recommended the construction of log quarters for two (2) companies 

of infantry at the Standing Rock agency. Should this recommendation be favorably con­
sidered, I should recommend that a military reservation, of sufficient extent to keep whisky­
sellers or other loose characters away from both the Indians and the soldiers, be laid out. 

Should it not be favorably considered, I should recommend an extension, to the north­
ward, of the Indian reservation. As soon as the weather will permit I will send the engi­
neer officer of the department to Standing Rock, to determine its latitude. 

ALFRED H. TERRY, 
Brigadier· General, Commanding. 

[Second indorsement.] 

HEADQUAltTERS MILlTARY DIVISION MISSOURI, 
Chicago, March 16, 1875. 

Respectfully forwarded to the Adjutant-General of the Army for the desired informa­
tion. 

Official copy. 

P. H. SHERIDAN, 
Lieutenant- General, Command·in(!. 

WAR DEPARTMEN'I', ADJUTANT-GENERAL'S OFFICE, 
Washington, March 23, 1875. 

E. D. TOWNSEND, 
Adjutant-Getseml. 

For the honorable the SECRETARY OF THE INTERIOR. 
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DEPARTMENT OF THE INTERIOR, 
Washington, April 2, 1875. 

SIR: For your information, and iu answer to 'War Department letter dated the 27th ul­
timo, inclosing copy of report of Captain Poland in relation to the extension of the Sioux 
Indian reservation, I have the honor to transmit herewith a copy of a report, dated the 1st 
instant, from the Commissioner of Indian Affairs, to whom the papers were referred. 

In this connection attention is respectfully invited to a letter from this Department, dated 
the 23d ultimo, addressed to the honorable the Secretary of War, and to the papers which 
accompani'ed it, relating to the same subject. 

Very respectfully, your obedient servant, 

The honorable the SEGRETARY OF WAR. 

C. DELANO, 
Secretary. 

DEPARTMENT OF THE INTERIOR. 
0FFH'E OF INDIAN AFFAIRS, 

Washington, D. C., April 1, 1875. 
SIR: I have the honor to acknowledge the receipt, by reference from you for report, of a. 

letter from the Hon. Secretary of War, dated the 27th ultimo, transmitting a copy of a let­
ter from Capt. J. S. Poland, dated Standing Rock, Dakota 'l'erritory, February 12, 1875, 
relative to the extension of the Sioux Indian reservation east of the Missouri River and up 
to Beaver River. 

In reply thereto I would respectfully invite attention to office report of the 22d ultimo, 
upon this subject, in response to a request from the Ron. Secretary of War, dated lOth ul 
timo, with which report were transmitted copies of executive orders of January 11 and 
March 16, 1875, extending the limits of this reserve, which cover the tract recommended to 
be set apart by Captain Poland in his letter of the 12th of February. The letter referred 
to by Captain PQland, from the Department, transmitting map and asking for information 
and correction, was a circular-letter issued from this office, not to ascertain the boundaries 
and limits of the reservE>, but to obtain the proper location of agency buildings, and to change 
topography of rivers and mountains when necessary for corrrection. 

The communication of the Hon. Secretary of War is herewith returned. 
Very respectfully, your obedient servant, 

Tee Hon. SEC:RETARY oF TIIE INTERIOR. 

EDWD. P. SMITH, 
Commissioner. 

WAR DEPAR'l'MENT, WASHINGTON CITY, 
May 13, 1875. 

SIR: I have the honor to transmit, for your information, copy of a communication from 
Lieutenant-Colonel Lugenbeel, dated Fort Randall, Dakota Territory, April 23, relative to 
portions of the river-front, near the Sioux reservation, being the resort of whisky-dealers, 
horse-thieves, &c.; also that whisky is sold on a similar piece of land near the Yankton 
reservation, &c. 

Very respectfully, your obedient servant, 

The honorable the SECRETARY OF THE JNTEIUOR. 

WM. W. BELKNAP, 
Secretary of War. 

HEADQUARTERS SOUTHERN DISTRIC'l', DEPARTMENT OF DAKOTA, 
Fort Randall, Dak., April 23, 1875. 

Sm: The executive order of January 1 1, 1 875, extending the Sii)UX Indian reservation 
across the Missouri River, still leaves about five miles of river-front outside of any reserva­
tion. 

From this point, where the 99th meridian strikes the Missouri River, to the upper end of 
this military reservation, is this strip of land, thus affording a nice point for whisky-sellers 
and horse-thieves. There is also a small gore of land on the river between the upper end 
of the Yankton reservation and the lower end of the Fort Randall military reserve, where a. 
man named Ellis has a low whisky-doggery. 
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If these two points could be embraced in some reservation, the river from Choteau Creek 
to the 46th parallel would be entirely free from the presence of whisky-sellers, and the out­
laws who now take refuge there would return to the States, as they could not feel contented 
without imbibing ardent spirits. It would also better the condition of the Indians, and the 
soldiers of the different garrisons would be better in health and disposition. 

Very respectfully, your obedient servant, 
PINCKNEY LUGENBEEL, 

Lieutenant-Colonel First Infantry, Commanding District. 
AssiSTANT ADJUTANT-GENERAL DEPARTMEN'r OF DAKOTA, 

Saint Paul, Minn. 

DEPARTMENT OF THE INTERIOR, 
Washington, May 21, 1875. 

SIR : For your information, and in reply to your letter of the 13th instant inclosing copy 
of communication from Lieutenant-Colonel Lugenbeel, relative to the sale of whisky, &c., 
near the Sioux and Yankton reservations, I have the honor to inclose herewith copy of a. 
letter dated the 18th instant, from the Commissioner of Indian Affairs, recommending issue 
of an executive order withdrawing certain lands on the Missouri River from sale and settle­
ment, for Indian purposes, and copy of the order signed by the President on the 20th instant. 

Very respectfully, 

The honorable the SECRETARY OF WAR. 

B. R. COWEN, 
Acting Secretary. 
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No.8. 

COST OF CARRIAGE-HIRE FOR THE \VAR DEPARTMBNT 
F HO_:_'\I MARCH 4, 1869, TO ~fAHOH I, 1876. 

WAR DEPARTMENT, June 2,1876. 
The Secretary of War has the honor to send to the House of Representatives, for the in­

formation of the Committee on Expenditures in the War Department, a detailed statement 
of the amounts paid for cost of carriage-hire for the ·war Department from March 4, 1869, 
to March 1, 1876. 

One carriage has been hired almost constantly for the use of the Secretary of \Var since 
January, 1862, the monthly payment for which is set forth in the accompanying report. 

This carriage was hired from Thomas Irwin, and driven by him, and payment therefor has 
been made out of the appropriation for contingencies of the Department. 

Thomas Irwin was paid as messenj!er on the rolls of the Department from March 1, 1869, 
to December 31, 1873, when he was discharged as messenger, by order of the Secretary of 
War. 

J. D. CAMERON, 
Secretary of Tfar. 

Amount paidfur hireoftwo-lwrse carriage from March 1, 1869, to Jiarch I, 1876, to Thomas 
Irwin. 

Date. 

March 31, 1 R69 ...•..........••. 
April30, 1R69 ....•....•.....•.. 
May 31, IR69 .......••......... 
June 30, 1869 ...•.....•.•..•••. 
July 31,1869 ..•••..........•.. 
August 31, 1869 .............. .. 
September 30, 1869 ............ .. 
Not used in October ........... . 
November30, 1869 ............ .. 
December 31,1869 ............. . 
January 31,1870 ............. .. 
February 28, 1870 ............ .. 
March 31, 1870 ................ . 
April30, 1870 ................ .. 
May 31,1870 ................. . 
June 30, 1870 .............. · .. .. 
July 31, 1870 ................ .. 
August 31, 1870 ............... . 
September 3U, 1870 ........... .. 
OctobP-r31, 1870 ............... . 
November30, 1870 ............. . 
December 31, 1870 ............ .. 
January 31,1871 ............. .. 
February 28, 1871 ............. . 
March 31, 187 L ............... . 
April 30, 1871. ................ . 
May 31,1871 ................ .. 
June 30, 1871. ............... .. 
July 31,1871 ................ .. 
August 31, 1871. ............. .. 
September 30,1871 ............ . 
October 31, 1871 .............. .. 
November 30, 1871. ............ . 
December 30, 1871. ............ . 
January 31, 1872 .............. . 

H. Mis. 184-36 

Amount. 

$155 00 
150 00 
155 00 
150 00 
155 Ot.l 
155 00 
70 00 

145 00 
155 00 
155 00 
140 00 
155 00 
1f>O 00 
155 00 
150 00 
155 00 
155 00 
150 00 
155 00 
150 00 
155 00 
155 00 
140 00 
155 00 
150 00 
155 00 
150 00 
155 00 
155 00 
150 00 
155 00 
150 00 
155 00 
155 00 

Date. 

February 29, 1672 ........... .. 
March 80, 1872 ............... . 
April 30, 1872 ................ . 
May 31, 1872 ............... .. 
June 29,1872 ................ . 
August 31, 1872 .............. . 
September 30, J872 .......... .. 
October 31,1872 ............ .. 
November 30, 1872 ............ . 
December 31, 1872 ............ . 
January 31, 1873 .••••...•••... 
February 28, 1873 ...... , .... .. 
March 31, 1873 .............. .. 
April 30, 1873 ................ . 
May 31, 1873 ................ .. 
June 30, 1873 ............... .. 
July31, 1873 ................. . 
August 30,1873 ............. .. 
September 30, 1873 ........... .. 
October 31,1873 ............ .. 
November 30,1873 ........... . 
December 31,1873 ........... .. 
January 31,1874 ....•....•.•.. 
February 28,1874 ........... .. 
March 31, lb74 .............. .. 
April30, 1874 ............... .. 
May 30, 1874 ................. . 
June 30, 1874 ................ . 
July 31,1874 ............... .. 
August 31,1874 ............. .. 
September 30,1874 .......... .. 
October 31,1874 ............. . 
November 30,1874 .......... .. 
Decemb£1r 31,1874 .......... .. 
January 30, 1875 ............. . 

Amonnt. 

$145 00 
155 00 
J50 00 
155 00 
150 00 
:310 00 
150 00 
155 00 
150 00 
155 00 
155 00 
140 00 
155 00 
150 00 
155 00 
150 00 
155 00 
155 00 
150 00 
155 00 
150 00 
155 00 
155 00 
140 00 
155 00 
150 00 
155 00 
150 00 
155 00 
155 00 
150 00 
155 00 
150 00 
155 00 
155 00 
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Amount paid for !tire of carriages, cj·c.-Continued. 

Date. 
I 

Amount. Date. Amount. 

February 27, 1875 .••• __ .• ____ • $140 00 September 30,1875 ·--- ..•..•.. $150 00 
March 31, 1 675. __ .. - - -- .. _ . __ . 155 00 October 30,1875 -----· .... ---· 155 00 
April30, 1875 ..••.•. --·· ·----· 150 00 November 30,1875 ·---·· ·----· 150 00 
May 31,1875 -·--··----··----· 155 00 December 31, 1875 . ____ ... ___ . 155 00 
June 30,1875 ·----·· ••.. ·----· 150 00 January 31, 1876 ..•..•.....•.. 155 00 
July31, 1875 ..•.•. ·----· •••••. 155 00 February 29,1876. ···--· ...... 145 O(} 
August 31,1875. ·----· ·--· -·-· 155 00 

Amount paidfur servicee as messenger from March 1, 1869, to D ecember 31,1873, to Thoma~ 
Irwin. 

Date. 

March 31, 1869 -·-· ••.. -----·. 
April30, 1869 .•.. ---· . ·----· .. 
l\lay 31, 1869 ..•. ·----· ·--· .••. 
June 30, 1869 .. ··---· •........ 
July 31, 1869 ..•••. ·----- ...... 
August 31, 1869 ...... ·----· •.. 
September 30, 1869 .••••. ·----· 
October 31, 1869 ...• -----· ---·. 
November 30, 1869 .••••. ·----·. 
December 31, 1869 ...... ·----·. 
January 31,1870 ·----· ·--· .... 
}~ebruary 28,1870 ·---···-·-··· 
March 31,1870 ---------··----· 
April 30, 1870 •••• -----· ·----·. 
May 31, 1870 .•••.. -----· ·----· 
June 30, 1870 .... ·----· ---· ... . 
August 31, 1870 .••••. ---- .... . 

" 31, 1870 ....••••.. -----· 
September 30,1870 ---· -----· .. 
October 31,1870 ....... -----· .. 
November 30, 1870. ___ . _______ . 

December 31, 1870 .•.••.. ·----· 
January 31,1871 ---· .... ··---· 
February28, 1871 .. ·----· ..... 
March 31, 1871 . ____ . ___ •. ____ . 
April :30,1871 .. ---· .. _ --· ·-- _. 
May 31, 1871. ........... ------
June30, 1871·--···---··----··· 
July 31, 1871. ... ------ ----·· -- ~ 
August 31 , Hl71 ____ .. ___ •.. _ .. 

Amount. 

$65 00 
60 00 
60 00 
60 00 
60 00 
60 00 
60 00 
60 00 
60 00 
60 00 
60 00 
60 00 
60 00 
60 00 
60 00 
60 00 
60 00 
60 00 
60 00 
60 00 
60 00 
60 00 
62 00 
56 00 
62 00 
59 34 
61 32 
59 34 
60 65 
60 65 

Date. I Amount. 

11----------------------
September 30,1 871 ---· ---· .. 
October 31, 1871 ...... --·· --·· 
November 30, 1871 .... --·· ·--· 
December 31, 1871. •.. -----· .. 
January 31, 1872 .•.. ·--- ...... 
February 29,1 872 .•.......... 
March 31, 1872 .•.• ·----- ••... 
April 30, 1872 .... ·----· ..•••. 
May 31,1872 . ··---· .. ·--· .... 
June 30, 1872 ......•.. --·· --·· 
July 31,1872 ......... ·----· .. 
August 31, 1872 ............. . 
September30, 1872 .......•••.. 
October 31, 1872 ............. . 
November 30, 1872 ·--· ....... . 
December 31, 1872 ...•.. ·----· 
January 31, 1873 .... ·-- ..... . 
February 28, 1873. _. __ ... ___ .. 
March 31, 1873 .... ---· ...... . 
April 30, 1873 ..••.. ·----· •... 
May 31, 1873 .•...•.. ··--· .... 
June 30,1 873 ·----· ·----· .•.. 

1 July 31, 1873 ....•.•...•••.... 
August 31, 1873 ...••...•..••. 
September 30, 1873 .•..•...... 
October 31, 1873 ...• ·----· .... 
November 30, 1873. ____ •.. ___ . 
December 31, 1873 .•.......... 

$58 70 
60 00 
60 00 
60 00 
60 00 
60 00 
60 0(} 
60 00 
60 00 
60 00 
60 00 
60 00 
60 00 
60 00 
60 00 
fiO 00 
60 00 
60 00 
60 00 
60 00 
60 00 
()0 00 
60 00 
60 00 
60 00 
60 00 
60 (10 
60 00 

3, 480 00 

Discbarged, to take effect December 31, 1873. 
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A DIGEST OF THE TESTIMONY, TAKEN BEFORE THE COMMITTEE 0~ EX­
PENDITURES IN THE WAR DEPARTMENT, IN REGARD TO THE SALE OF 
POST-TRADERSHIPS, ARRANGED UNDER THE RESPECTIVE POSTS TO 
WHICH IT RELATES. 

FORT SILL, INDIAN TERRITORY. 

CALEB P. MARSH testifies that, through the invitation or suggestion of Mrs. W. W. Bel­
knap, he applied for a post-tradership, and the post of Fort Sill, in the Indian Territory, was 
given him. That the incumbent of that post at that time, John S. Evans, proposed a 
partnership, which he declined; that he (Evans) then offered a bonus of a certain portion 
of the profits; that they finally agreed upon $15,000 per annum, as a bonus, whith was 
afterward reduced to $12,000, [p. 6,1 and about two years thereafter to $6,000. That when 
the first remittance came to him, he sent one-half of it to Mrs. Belknap. [p. 7.] That when 
the next payment was made, he sent one-half of it to the Secretary of War, and that he 
continued, substantially, from that day forward to pay in the same way. [p. 7.] 

[N OTE.-The pages inclosed in brackets refer to the printed testimony.] 
States that the money was sent according to the in~truction of the Secretary of War. [p. 

7.] That he received about $40,000 from John S. Evans, one-half of which was disposed 
of as above stated. [p. 7.] 

States that the Secretary of War gave him receipts for the money, but that he had not 
preserved them. 

That after he received the telegraphic subpama to appear before the committee he came on 
to Washinton, and had an interview with the Secretary of War at his house; that Mrs. Bel­
knap desired him to state to the committee that she had deposited the money be bad sent to the 
Secretary with him as a sort of banker, and that be had sent it to her through the Secretary. 
[p. 8] This he refused to do. He states further that Dr. Tomlinson, a brother of Mrs. Bel­
knap requested and urged him to swear, before the committee, that he had made the arrange­
ment for the payment of money with Mrs. Bower, (the present Mrs. Belknap,)and that he 
was to send the money through the Secretary of War; that he refused to make such a 
statement, saying it was not true, [ p. 9 ; ] that he concluded he had better leave the country, 
and stated his determination to the Secretary, who begged him not to leave, saying "it 
would ruin him if he left;" that he replied that "it would ruin him if he went before the 
committee," which apparently greatly excited him, (the Secretary.) [p. 8.] 

That he had never had any business relation with Mrs. Belknap, involving the payment 
of money prior to those arising from the Fort Sill tradership. [ p. 10.] 

A. F. TERRY testifies that Durfee & Peck held a tradership at this post (Sill) at the time 
John.S. Evans was trader, but that they were compelled to quit because the officers would 
give them no orders for goods. [p. 33.] 

J. J. FISHER testifies that he is a partner of John S. Evans, post-trader at Fort Sill. [p.G7.] 
That Evans made arrangement with Caleb P. Marsh, who had obtained the appointment, 

to pay him $12,000 per annum fo rthe privilege of trading at the post; that in about twelve 
or eighteen months this amount was cut down to $6,000. [p. 68.] 

That he does not know what influence Marsh had in securing the appointment. 
States that they paid money for political purposes, but does not know how much. (See 

testimony of John S. Evans, p. 87.) 
Mr. W. CHOLLAR testifies that he introduced JohnS. Evans. to General E. W. Rice, but 

received no compensation for his service. [ p. 9~.] 
Lieut. R. T. JACOBS states that he heard in 1871 of the payment of$12,000 a year for this 

post, by Jno. S. Evans to some gentleman in New York, and that it was afterward reduced. 
[p. 133.] 

States also, in relation to Orvil Grant's tour around the posts, that Orvil Grant used an 
Army ambulance in going from Fort Buford to Fort Peck and return. [p. 135. J 

JOHN S. EVANS testifies that he was appointed post-sutler at this post in 1869 by Gen­
eral Sheridan, prior to the change in the law. [ p. 76.] That he made application for 
this post to the Secretary of War, a personal application to him, being introduced by Gen­
eral E. W. Rice. That the Secretary told him he had already given the post to a friend of 
his, a Mr. C. P. Marsh, ofNewYork. 

That he saw Mr. Marsh and proposed to sell him the stock he then had at the post, but 
Marsh preferred to sell his right to the post, and offered it to him for $:!0,000 a year; this he 
would not agree to ; he finally agreed to pay him (M.) $12,000 a year; that he was furced to 
accept the offer as he had no other alternative. [p. 77.] 

That the money was to be paid in quarterly instalments in advance. [p. 77.] 
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(See detailed statement of amount paid C. P. Marsh by Evans on pages 85 and 86 of Ev­
~ns's testimony.) 

The foregoing statement shows that he paid Marsh e12,000 for about two years. 
States that his partner had the bonus of $12,000 a year cut down to $6,000; that they 

found they were not able to pay so large a sum on account of a reduction in the number of 
troops at ihe post. [ p. 78.] 

States that his appointment was sent to him through Mr. Marsh. 
That he paid General E. W. Rice $1,000 for introducing him to the Secretary of \Yar. 

,[p. 80.] 
That he made this arrangement with Mr. Marsh simply because be desired to save himself; 

·that he would rather have sold out his entire stock to tim. rp. 81.] 
States in his recall testimony that General E. W. Rice did not call upon the Secretary with 

him, but went the day previous to his interview with the Secretary in relation to his appli­
·~tion. 

States that he paid $300 for political purposes to the republican party in 1872, and $150 
to the same party about six months ago, (in JS75,) both remittances or amounts paid unwill­
ingly. [p. 87.] 

Ger.eral E. W. Rice states that be saw the Secretary several times in behalf of John 
S. Evans; that the Secretary told him the post (Fort Sill) bad been given to Mr. Marsh, of 
New York; said also that any agreement Evans could make with Marsh would be accept­
able to him, (the Secretary.) [p. 257.] 

That be received $1,000 from Evans for his services. [p. 257.] 
C. P. Marsh states in his recall testimony, March 24, that be left the city of Washington 

for New York, immediately after his examination the 2d of March, and, while in that city, 
saw in the New York Times a report of his testimony and some remarks made by a member 
of Congress on the floor of the House, to the effect that both Belknap and himself were 
liable to an indictment; that this frightened him and be determined to leave the country. 
He immediately went to Montreal, Canada, where be remained until sufficiently assured that 
he would not be prosecuted. 

States that on the evening after his direct examination, be called on Mr. Clymer and said, 
"He feared, from what be bad heard at the dinner-table of the Arlington, that Belknap was 
in danger of imprisonment as well as impeachment, and that if Belknap was in danger be 
might also be." 

That Mr. Clymer said, " 0, no; you are not in a particle of danger" for anything you 
testified to before the committee ; that this assurance pacified him, and he went home feel­
ing perfectly easy; that what he saw in the newspaper was the cause of his flight to Can­
ada. [p. 109.] 

FORT STOCKTON, TEXAS. 

Sll\ION WoLF testifies that he applied to the Secretary of War to have William E. Fried­
lander retained in his post-tradership at Fort Stockton. States that no money was used to 
have him retained. [p.l4.] 

J. FRIEDLANDER states that he was appointed post-trader at this post April 30, 1876, and 
still holds the position. That his brother, William E. Friedlander, secured his appoint­
ment; does not know that his brother paid any money for the appointment ; that be bas 
paid nothing either to secure or retain it; does not know of any money having been paid 
tor traderships, although be has beard there bas been ; (p. 201;) that he paid $100 to the 
,republican party for campaign purposes. [202.] 

FORT CONCHO. 

t3Il\10N WoLF denies the charge of James Trainor that he aided Joseph Loeb in securing 
the post-tradership at this fort ; says be was not acquainted with him, and did not receive 
any money from him; further states, that be did not receive $250 from James Trainor, nor 
.any other amount ; states that he did not receive any money from any one to aid in securing 
or retaining a post-tradership. [pp. 177 and 178.] 

W. T. CLARK testifies that be recommended James Trainor to be retained at Fort Concho; 
(].oes not recollect having recommended James H. Owings for that post; states that he 
recommended a great many for positions, but does not recollect their names. [ p. 15.] 

General A. McD. McCooK states that be indorsed the recommendation of a gentleman 
named Conrad, by the officers of this post, but the recommendations were not noticed by the 
Secretary, and one Joseph Loeb was appointed trader; knows nothing of Loeb's appoint­
ment. fp. 102.] 

JAMElS TRAINOR states that he was appointed post-trader here March 9, 1872, and re­
mained until December, 1873; [p. 191 ;1 that be secured the appciutment through General 
Hedrick, although he doesn't know exactly how it was arranged, but does know that a draft 
for $1,000 came to him, through \V. T. Clark, and he paid it; he also paid A. C. Leighton 
$1,500 for Hedrick; that he paid Simon Wolf $250, while in Washington, to assist him in 
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securing the appointment, but that Wolf did nothing whatever for him; [p. 193 ;] that he 
was fined $350 for election purposes, and paid the money to Mr. Cook and Mr. Chandler. 

JosEPH LOEB states that he was appointed post-trader at this post, December 6, 1873. 
That he was recommended by Governor Davis, of Texas, General Augur, and many other 
prominent officers and citizens; that he paid E. W. Rice $2,000 to secure him the appoint­
ment; that he paid money to no one else, except $100, voluntarily, to the republican campaign 
committee. Doesn't know of any money having been paid for post-traderships. [p. 205.] 

J. M. HEDRICK states that he was interested in this post, the post-tradership being in his 
name, but the business was attended to by Mr. A. C. Leighton, and for about six or eight 
months by Mr. James Trainor; that he received about $2,000 from Trainor. [p. 219.] 

GENERAL E. W. RICE states that he aided Joseph Loeb in securing this post, and received 
'~, 000 for his services; that he has no interest in the post. [pp. 257 and 258.] 

FORT M'INTOSH, 'fEXAS. 

\V. T. CLARK testifies that he does not know Chauncy S. Cook, who was appointed to 
the tradership at this post, norM. M. Stein, who succeeded Cook; that no money was ever 
paid to him to secure appointments. Lp. 15,] 

RINGGOLD BARRACKS, TEXAS. 

B. F. GHAFTON testifies that he received the appointment as post-trader at Ringgold Bar 
racks through the influence of Col. John W. Forney, and asserts that no money was paid 
for the appointment; that he resigned shortly after receiving it, and thought that a man 
named Tucker succeeded him. [p. 16.] 

GENERAL A. McD. McCooK states that the board or council of officers ofthis post elected 
Thomas Gilgan trader, and he approved their actions, and that his recommendation was 
approved by the commander of the department; notwithstanding this, a man named B. F. 
Grafton was appointed, but never served; then one named Fct.chan was appointed, who was 
an entire stranger to the officers; knows nothing of his appointment. Lp. 102.] 

FORT DAVIS, TEXAS. 

B. F. GRAFTON testifies that he secured the appointment of a man named Davis to this 
post. That he neither received nor paid any money fl)r the appointment, but it was simply 
a matter of friendship. [p. 117.] 

SIMEON CHENEY testifies that he was post-trader at this post from the 6th of October, 
1870, until the 5th of November, 1874; that he obtained it through the influence of Judge 
Loughridge and Senator Wright, and possibly General Hedrick; that his appointment cost 
him only a three cent stamp; that be is au old friend of Belknap. Paid $JOO for political 
purposes to Senator Harlan. [p. 125.] 

FORT BROWN, TEXAS. 

B. F. GRAFTON testifies that be recommended a man for appointment to Fort Brown, 
but does not recollect his name ; that the man was not appointed, because he had fought in 
the rebel army. [p. 17.] 

FORT WINGATE, NEW 1\IEXICO. 

GEORGE L. CooK testifies that he was appointed post-trader at Fort Wingate, October 
6, 1870, and resigned June 27, 1872. That he secured his appointment through E. W. 
Rice, agreeing to pay him for his services one-half of the net profits of the post, but he paid 
him nothing at all. Does not know that Rice paid anything for the appointment. [p. 18.] 

GENERAL E. W. RrcE states that he assisted George L. Cook in securing this post and 
was to have had an interest in the profits, but Cook made nothing, and resigned in about a 
year. He then secured the post for Henry Reed and had a one-half interest in the profits; 
that he had received in all twelve or fifteen hundnd dollars from him. [ p. 257.] 

FORT RANDALL, DAKOTA TERRITORY. 

JOHN LAWRENCE testifies that in 1874 he had a wood-contract at this post, and in 1675 
a beef-contract at the same post; that he does not know under what conditions the post­
trader held his position ; that he applied to Orvil Grant to secure a post, but did- not suc­
ceed in obtaining one. [ p. 22.] 

J. H. PRATT states he was appointed post-trader at this post about August 6, 1870 ~ 
secured his appointment through the influence of Senator Chandler ; paid no money to any 
one; paid $450 to the national republican committee at last presidential election. [ p. 
164.] 
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STANDING ROCK INDIAN AGENCY. 

JoHN LAWRENCE testifies that in the summer of 1875 he had a hay contract at this post 
that he has no knowledge of the terms or conditions under which the post-trader held his po­
sition. [p. 22.] 

ORVIL L. GRANT testifies that he was interested in an IB.dian license at this agency with 
Casselberry and A. L. Bonnafon; that the license was in the name of Casselberry, and 
that be was a partner; that he put $2,000 into the business ; that President Grant notified 
him when this agency would be vacated, and tpat he applied for the appointment and re­
ceived it. [p. 24.] 

C. K. PECK testifies that be held this post in 1870, when the change in the law governing 
post-traderships was made; that he was removed from this agency in 1874, and succeeded 
by A. L . Bonnafon, who was appointed though the influence of Orvil Grant. [p. 5:3.] 

HENRYS. PARKINS states that he was put in charge of this post or agency in November, 
1874, by Bonnafon & Co., who succeeded William Harmon as traders: understood the firm 
to consist of A. L. Bonnafon, J. R. Casselberry, and Orvil L. Grant; does not know what 
interest Orvil Grant has in the business. States that the value of the post bas greatly 
decreased since be took charge of it, on account of competition. [p. 249.] 

A. L. BoNNAFON, sen., states that he became interested in this post with Orvil L. Grant 
and J. R. Cassleberry about August, 1874; that he advanced all the money in the business 
with the exception of about $2,000, with which Grant paid some bills; that Grant secured 
the post and he advanced the capital; th1\t he never paid anything for his interest except 
advancing the capital. [p. 263.] 

J. R. CASSELBERRY states that he was a partner in the tradership at Standing Rock with 
Orvil L. Grant and A. L. Bonnafon; that the appointment was m11de out in his name, and 
that he put $2,000 into the concern; that they all had equal interests in the profits. [p. 
264.] 

FORT STEVENSON, DAKOTA. 

0RVIL L. GRANT testifies that he was instrumental in securing the appointmAnt of A. L. 
Bonnafon to this post; that he was not interested either directly or indirectly with any 
parties who had any authority with the Secretary of War; that he had no interest with 
Durfee & Peck in any post ; that he has never had any interest in the profits of any post­
tradership. That he was interested in an Indian license at Fort Peck and at Standing Rock 
agency. [p. 26.] 

C. K. PECK testifies that he held this post in 1870, when the change in the name of the 
offices and in their disposition was made; that in January, 1872, be was removed and J. 
W. Whan succeeded him, but did not take possession, they continuing on ; that in July, 
J 872, D. W. Marsh was appointed, and they furnished the goods and supplies as usual ; 
that in July, 1874, A. L. Bonnafon, jr., was appointed through the influence of Orvil 
Grant. Does not know whether he paid anything for the appointment. [ p. 51.] 

A. L. BoNNAFON, jr. states that he was appointed trader to this post July 3, 1874. Sup­
poses he was appointed through the influence of Orvil L. Grant. Admits that he received a 
telf'gram from President Grant, at the time he was an applicant for the post-tradership at 
]:<'ort Lincoin, saying that his appointment would be for-warded for Fort Lincoln; that his 
appointment to Fort Lincoln did not come, and, by the advice of his father, he made his ap­
plication for l<~ort Stevenson, and received the appointment. Does not know the reason he 
failed to get Fort Lincoln. Never paid a dollar for his appointment. [p. 259.] 

A. L. BONNAFON, sen., states that his son A. L. Bonnafon, jr., was appointed post­
trader at this post about August, 187 4 ; that he secured the appointment of him through 
01 vi! L. Grau t; that neither himself nor 1\Ir. Grant was inten·sted in the profits. [p. ;263. [ 

l:<'ORT PECK INDIAN AGENCY. 

ORVIL L. GRANT testifies that he ·was interested in au Indian license at this agency with 
Joseph Leighton; that he was a half partner, but had put nothing into the concern. [p. 
25.] 

Tllat the post had been given to him by Commissioner Smith, and he was going up to 
take possession when Leighton (then in possession) offered him an equal ir.tterest, and he 
accepted. [p. 26.] 

That President Grant notified him by letter that the posts at Standing Rock and Fort Peek 
were to be vacated, and that they were given to him shortly after. Drew $2,000 from this 
post. • 

ALFRED F. TERRY (partner with Durfee & Peck in steamboating) testifies that Durfee 
& Peck held this agency about three years ago, and were succeeded by Mr. Leighton ; that 
he did not know of any transactions between Durfee & Peck and Orvil L. Grant; that he 
did not pay Orvil Grant anything for the privilege of carrying goods on the Upper Mis­
souri. [p. 3:Z.] 
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JAMES LEIGHTON testifies that he was interested in this post for two or three months, and 
while a partner, understood that Orvil Grant was paid $300 per month for his interest in the 
post. Does not know of any money having been used for improper purposes; that be is 
"one of the most innocent men you ever met." [p. 116.] 

FORT RICE. 

ORVIL L. GRANT testifies that he has no interest, direct or indirect, in this post. [p. 
24.] 

C. K. PECK testifies that he held this post when the change was made in 1870, transfer­
ring all the post-tradersbips to the Secretary of War; that he was succeeded by James P. 
Pitts, who was appointed through the influence of Mr. Tomlinson, a brother of Mrs. Bel­
knap; that Pitts told him he had been appointed through friendship alone. [p. 51.] 

General G. A. CusTER testifies that a board of officers of his command, while in Kentucky 
purchasing horses, learned from a man named Dr. Tomlinson that he was interested in the 
profits of the post-trader at this post, having secured the trader's appointment by the Sec­
etary ; does not know anything further about this matter. [ p. 154.] 

WILLIAM HARMON states that he was appointed post-trader at this post May, 1873; and 
was removed July, 1874; appointed through the influence of Mr. Peck, of the firm of 
Durfee & Peck. That Orvil Grant had his appointment canceled, or told him that his 
license had been canceled, and offered to purchase his stock, giving him twenty-four hours 
to accept his offer in ; he accepted his offer, having no other alternative. States that there 

. was an Indian woman named Mrs. Galpin, trading near Standing Rock, whom the 
Indian trader attempted to have removed, an order coming from the Interior Department 
commanding the agent to remove her, was disregarded by her, and the agent called upon 
the military to remove her by force; the commandant refused to interfere, saying the 
law allowed full-blood Indians to trade on the reservation. The agent, Burke, then re­
quested the United States commissioner to interfere and confiscate her goods, but he refused, 
and she is still trading among her people on the reservation. [p. 237.] 

States that he never paid a dollar to secure his appointment, nor does he know, personally, 
of any one else doing so, but has heard the current rumor. 

JAMES G. PITTS states that he was appointed trader at this post June 30, 1874, through 
the influence of Governor Noyes, Mr. McCrary, General Sherman, General Garfield, and 
several other members of Congress and influential men. That Mr. John Tomlinson, brother­
in-law of the Secretary of War, aided him and he became his partner, but died before he be­
gan business at the post; that Tomlinson put into the business $1,500, and he still owes 
that amount to his estate. Asserts that there were no improper means used and no money 
paid for the appointment. [p. 254.] 

FORT BERTHOLD. 

ORVIL L. GRANT testifies that he has no interest in this post. That this post had been 
offered to him and he had accepted it, but withdrew in favor of Raymond ; he afterward 
drew $1,000 from Raymond. [p. 27.] 

FORT BUFORD. 

ORVIL L. GRANT testifies that he has no interest in this post. [p. 24.] 
C. K. PECK testifies that he held this post in 1870, the time when the right of their dis­

posal was transferred to the Secretary of War; that soon after the change in the Jaw, he 
was removed, and A. C. Leighton succeeded him. [p. 50.] 

A. C. LEIGHTON testifies that he was appointed post-trader at this post, October 6, 1870, 
through the influence of certain Nebraska friends, and, also, General .Hedrick; that he 
held a one third interest. [p. 111.] 

JAMES LEIGH'I'ON testifies that he was a partner with his brother, A. C. Leighton, at this 
post; does not know of any money having been paid to Orvil L. Grant on account of this 
post. [p. 115.] 

J. M. HEDRICK states that he is interested with A. C. Leighton in this post; that he has 
one-third interest; put no money into the business ; that he aided Leighton in securing this 
post, and has received about $10,000 from this and Fort Fetterman. [p. 216.] 

"\YILLIAM HARl\10~ states that he made application for this post before it had been 
assigned to any one, and had General Sherman to apply to the Secretary of ·war) in per­
son, for his appointment, and afterward General Sherman indorsed his application, but the 
application was disregarded, and A. C. Leighton appointed trader. [p. 2-10.] 

FORT ABRAHAM: LINCOLN. 

ORVIL L. GRANT testifies that he has no interest in this post. [p. 2G.] 
A. C. LEIGHTON testifies that he was interested in this post with R. C. Seip ; th~t Gen­

eral Hedrick procured the appointment; that he (H.) received one-third of the profit> 
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That General Hedrick was inspector of internal revenue. Does not believe Hedrick divided 
his share, and positively does not know that he did. [ pp. Ill and 115.] 

General GEORGE A. CUSTER testifies that he has been commandant at this post for the 
last three years. States that T. A. Dickey was post-trader, but was removed by the Secre­
tary of War upon his (Custer's) representation that his influence upon the young officers 
was very bad. That Robert C. Seip succeeded Dickey as pest-trader. [p. 153.] 

That Seip increased the price of articles so greatly that men and officers were induced to 
purchase outside the reservation; that Seip complained of this fact to the Secretary of War, 
who issued an order that the officers and men at the post should purchase of the trader, and 
not outsUe the reservation. 

States that Seip told him (but not voluntarily) that the profits of the post were between 
$12,000 and $15,000; that about one-third of this was paid to Hedrick, of Iowa, and another 
portion of it to General Rice, an intimate friend of the Secretary of ·war, and he said be did 
not know positively, but was always under that impression that a portion of it went to the 
Secretary of War. [p. 154.] 

States that Seip objected to the commissary department furnishing- certain articles allowed 
by law, and threatened to use his influence with the Secretary of War, which he said was 
very great, if they continued. That be mentioned this threat of Seip to the Secretary, when 
he was on his visit to the posts, and the Secretary made no satisfactory reply, but told him 
"be should not believe all that he heard," or words to that effect. [p. 155.] 

States further, in regard to the removal of T. A. Dickey, that although he recommended 
the removal of Dickey, in his report, yet he believes the true cause was that he did not pay 
a tax, as many other traders of worse character were retained, but who paid a certain tax 
for their posts. [p. 157.] 

R. C. SEIP states that he was appointed post-trader at this post July 1, 1874. Obtained 
his appointment through Mr Alvin C. Leighton, afterward his partner. That Mr. J. M. 
Hedrick and General E. M. Rice were interested in the profits of the post. That the profits 
of the post were about $15,000, half of which they (H. and R.) received, and Leighton and 
himself one-fourth each. [ pp. 183, 185, and 186. J 

That Leighton secured him the post through the influence of Hedrick and Rice. That 
Leighton sold his interest in the post to W. B. Jerdan, who is now his partner. That he 
and Leighton had each put in $3,200; and that he received one-quarter of the profits and 
Leighton three-quarters, (Leighton dividing with Hedrick and Rice.) That no one recom­
mended him for the post except Leighton. [p. 187.] 

States that he does not know anything in regard to the corn delivered at this post, sup­
posed to have been taken from the Indian department, except that he paid the sergeant who 
attended to the transportation $50, at the request of the contractor who furnished the corn. 

States, in his " recall " testimony, that he understood General Custer had written an ar­
ticle for the New York Herald, entitled "Belknap Anaconda;'' that he cashed a draft on 
James Gordon Bennett for General Custer; that he knows nothing more about the matter.* 
[p. 234.] 

RoBERT WILSON states that be was a partner of Samuel A. Dickey, the trader at this 
post,. from June 20, 1872, to May 24, 1874; that Robert C. Seip succeeded Mr. Dickey; 
that Hedrick, Rice, and A. C. Leighton were interested with Seip in this tradership. Does 
not know of any money being paid for post-traderships, except from hearsay. [p. 178.] 

J. M. HEDRICK states that he is interested in this post, but bas not received any money 
from it ; that he has a one-third interest ; has put nothing· into the business ; that be as­
sisted Mr. Seip in securing this post. Understands the profits of the post for the first year 
was $15,000, but bas drawn out nothing. [p. ~16.] 

FORT BELKNAP. 

ORVIL J_,, GRANT testifies that he has no interest in this post, nor at any posts or forts, 
save Standing Rock and Fort Peck. [p. 26.] 

That Pres1dent Grant notified him that this post would be vacated, and be received the 
appointment shortly after, but did not occupy the post. [p. 28. J 

That be asRisted a man named Conrad in securing this post, for which be received noth­
ing. [p. 29.] 

FORT SULLY. 

A. F. TEnRY testifies that Durfee & Peck held this post until June, 1872, when they were 
succeeded by Georg-e H. Durfee, and he was succeeded by John T. Athey. 

Does not know why Durfee & Peck were removed. [p. 34.] 
C. K. PECK testifies that he was post-trader at this post in ld70, when the control of the 

post-traderships, or sutlerships, were changed from the General of the Army to the Secretary 
of War and when the name of the office was changed to post-traderships. That in 1874 he 
was succeeded by John T. Athey, who was appointed by order of President Grant. [p. 52.] 

States that he (Peck) never paid a dollar as bonus for any of his posts. 

* See Ralph Meeker's tEstimony explaining thiE. 
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States that Athey was employed by him for some time as a clerk, at a salary of $1,500 per 
annum. 

That he paid the surveyor-general of Kansas, W. C. Babcock, $2,250 for securing the con~ 
tract between Athey and himself. [ pp. 55 and 56.] 

FORT GRIFFIN. 

GEORGE B. CocHRAN testifies that he was a grocer in San Antonio, Tex., and that his 
partner, Oeorge C. Bennett, applied for the post-tradership at this post, but did not receive 
the appointment; that it was given to a man named A. C. Leig~ton. Does not know 
through whose influence Leighton was appointed. Leighton rented the post to him for 
$:37.50 per month per company; that a man named Hicks secured the post in December, 
1872, and that he sold out his stock to Hicks ; that Hicks told him his post-tradership cost 
him $6,000; dQes not know to whom the money was paid. [p. 137.] 

A. C. LEIGHTON testifies that he was appointed post-trader at this post February 13, 1871, 
through the influence of General J. M. Hedrick; that Hedrick had one-third interest in the 
profits. [ p. 111.] 

J. M. HEDRICK states that i.e was interested in this post with A. C. Leighton, having an 
equal interest with him. [p. 219.] 

General E. vV. RICE states that he helped Ma:jor Hicks to secure his appointment at 
Fort Griffin, aud received $G,OOO in all for his assistance. [p. 257 et seq ] 

FORT CLARIL 

GEORGE B. COCHRAN testifies that he paid money for a man named Alexander (trader at 
this post) to a member of the Texas legislature, a earpet-bagger. Does not know the mem­
ber's name. The money was a bonus from Alexander. [p. 37.] 

GENERAL E. W. RICE states that he aided William A. Sayler in securing the tradership 
at this post, in conjunction with the influence of Mr. Clark, of Texas. 

That he was to have no interest in the profits; has received nothing whatever from him. 
[p. 257 .] 

FORT RICHARDSON. 

GEORGE B. CocHRAN testifies that he was acquainted with L. M. Gregory, trader at this 
post. That Gregory told him he was paying money for his position ; thinks he paid it to E· 
W. Rice. [p. 37.] 

L. M. GREGORY states that he was a partner of General Rice in the tradership at this 
post from October 16, 1870, to l!,ebr_uary 20, 1872; that, February 19, 1872, he was ap­
pointed trader without solicitation on his part. 

That General Rice put no capital into the tradership, he furnishing the capital and pay~ 
ing Rice one-third of the profits; that he has paid him, up to this time, $2,000. [p. 
209.] 

That General Riee is the only person he has ever paid any money to for this thing. 
That he paid $100 to the republican committee cheerfully; that he resigned his position 

last summer, (1875.) [p. 209.] 
General E. W. RICE states that he was appointed trader at this post October 6, 1870' 

and resigned February 20, 1872. 
That he authorized a man named Broughton to conduct the business of the post for him, 

but that Broughton never took charge. 
That, on the solicitation and recommendation of General Van Antwerp, he had L. M. 

Gregory appointed to the post, he resigning in Gregory's favor; that Gregory was to give 
him one-third of the profits; that he received about $2,000 in all. 

That he was an old friend of the Secretary of War and received his appointment as a per­
sonal favor. 

States that the Secretary of War must have known of his agreement with Gregory, as that 
was his post. [ p. 257.] 

CROW AND MUSCLESHELL AGENCIES. 

L. M. BLACK testifies that he was Indian agent at these two agencies; that he was ac· 
quainted with Orvil Grant, but knew nothing about his business transactions. [p. 47.] 

CHEYENNE AGENCY. riNDIAN AGENCY.] 

C. K. PECK te:;tifies that he was removed from this agency in 1874, and was sucCEeded 
by George W. Felt, who was appointed through the influence of Orvil Grant. [p. 53.] 
JNn~ W. CHARLES testifies that he took the g·oods of Durfee & Peck at this post, and 
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then secured a license to trade; that he applied for licenses for other posts and agencies, bt<t 
did not receive them; does not know what was the cause of his failure; that the posts were 
given to Orvil Grant, Casselberry, and Bonnafon; that he Las never paid a dolla1 to secure 
apost. [p.l20.] 

GEORGE W. FELT testifies that he succeeded John "\V. Charles at this post; that the 
President had promised him the tradership, and he got jt; did not pay any money for the 
position, nor for political purposes. [ p. 131.] 

FORT FETTERMAN, WY01IING TENRITORY. 

J. A. CAl\JPBELL testifies that his brother, I.~- Campbell, was appointed to this post April 
11, 1870, and three days thereafter he was removed; that he was appointed on his recom­
mendation. Does not know of any money having been paid for post-traderships. [p. 66.] 

A. C. LEIGHTON testifies that he was post-tratler at this post. That General HeJrick was 
a partner and had a one-third interest in it; he was simply to use his influence in retaining 
him at the post. [ p. 11 I.] 

JAMES LEIGHTON testifies that he was a partner at this post with Lis brother, A. C. Leigh· 
ton ; does not know that Orvil Grant was interested here. [p. 116.] 

RoBERT WILSON states that he was appointed trader or sutler at this post by General 
Augur, and remained until the power of appointment became vested in Secretary Belknap, 
when he was removed and Mr. Tillotson appointed in his place; that he made an effort to 
retain his post and did retain it until the entire authority passed into the hands of the Secre­
tary. Does not know of any money being paid to secure or retain post-traderships except 
from hearsay. [p. 178.] 

J. M. HEDRICK states that he is interested with A. C. Leighton at thia post, having a one­
third interest; that he put nothing into the business ; that he aided Mr. Tillotson in secur­
ing the post-tradership; has received about $10,000 from this post and Fort Buford; does 
not know positively how much he received from this particular post. [p. ~19.] 

CAMP M'DOWELL, ARIZONA TERRITORY. 

JAMES A. Tol\JLINSON testifies that he was post-trader at this post in 1871 ; was ap­
pointed by General Belknap, Secretary of War at that time. That he paid nothing for his 
appointment, and knows of no money having been paid for appointments. [p. 75.] 

FORT CRAIG, NEW MEXICO. 

HAWKINS TAYLOR testifies that he secured this post for Dr. F. G. H. Bradford, for 
·which service he received $100. That he had him dismissed shortly after, because of drunk­
enness and for gambling. [pp. 89 and 90.] 

BENJAMIN D. PECK testifies that he aided Dr. F. G. H. Bradford in securing his ap­
pointment; secured the indorsement of the Maine delegation and introduced him to Mr. 
Hawkins Taylor, who presented his application to the Secretary. States he, Bradford, 
paid Taylor about $100 for his services. [p. 94.] 

F. G. H. BRADFORD testifies that he secured the indorsement of Senator Hamlin to 
his application for a tradership, but failed to procure a post until he had secured the in­
dorsement of nearly the entire Maine delegation, and the Delegate from New Mexico, Mr. 
Chaves, and also the personal assistance of Mr. Hawkins Taylor, who engineered his appli­
cation through the Secretary's office; for his services he paid him $250. [p. 96.] 

That before he reached his post, Fort Craig, (which he had succeeded in securing,) his 
appointment was canceled through the influence of Ha,vkins Taylor. [p. 97.] 

That he paid the Secretary of War nothing, but that he gave the Secretary to understand, 
Hawkins Taylor wa; receiving a" compensation'' for his services. [p. 98.] 

FORT STANTON. 

HAWKINS TAYLOR testifies that he secured the appointment to this post of R. M. Stevens 
and received $125 from him. [p. 90.] 

B. GoRDON DANIELS testifies that he procured the appointment of Fr~nk T. Bliss as post­
trader at this post, through the influence of Senator M. H. Carpenter ; that he (Daniels) was 
to have had a half-iltterest in the post, but received nothing, and therefore had Bliss removed; 
that a man named Charles Tracy applied to him for the position, and he had him appointed 
through the influence of Senator Sawyer; that Tracy was to have paid him $3,000, but he 
only received $500 of 1t; that upon his refusal to meet his contract be had him removed; 
never paid anything for procuring appointments; that he heard from persons whom he be­
lieved that all the posts on the Rio Grande bad been purchased; does not remember the 
names of any of his informers. [p. 128. J 

ALEXANDER T. GRAY states that he was promisEd $1,000 by B. Gordon Daniels to secure 
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this post for Frank T. Bliss; that he applied to Senator Carpenter for assistance, and through 
his aid had Bliss appointed; and that he never received the $1,000 promised by Daniels ; 
states that Daniels and he ·were citizens of Senator Carpenter's State. [p. 132.] 

PORT BAYARD. 

HAWKINS TAYLOn testifies that he recdived $1,000 for securing the appointment of Colonel 
John A. Miller to this post; that he never dared offer money to the Seeretary of War. [p.90.] 

CAMP SUPPLY. 

SETH J . .ARNOLD testifies that he was partner of L. M. Bates, in the city of New York; 
that the commission of A. E. Reynolds as post-trader was sent to them for him; that Rey­
nolds told him he had paid, or agreed to pay, General Hedrick $5,500 for his appointment; 
that be had actually paid $1,000 or $1,500, and refused to pay any more. [p. 118.] 

J. M. HEDRICK states that he assisted .A. E. Reynolds in securing this post, and was to 
have had one-third interest in the business, which interest he had transferred to his brother 
and brother-in-law; states that he received about $2,000 from Reynolds to pay his travel­
ing-expenses, incurred in attending to the interest of Reynolds. [p. 221.] 

A. E. REYNOLDS testifies that he was appointed post-trader at this post November 17, 
1870; secured the appointment through General Hedrick; that he paid Hedrick $.!,500 for 
his influence; that he had agreed to pay him $5,000 a year, but concluded that was too 
much, and paid him but 4,500 in all; does not know that any one else shared the money 
with Hedrick; never sent $1,000 or one dollar to 0. E. Babcock; has paid $400 to the 
republican party for political purposes. [p. 243.] 

l~ORT GIBSON. 

J. S. HAMMER testifies that he was appointed post-trader at this post through the influence 
Qf Senator McDonald; that he never paid a dollar for his appointment, nor for his continu­
ance as post-trader. [p.JJ9.] 

PORT l'.8ION. 

B. GoRDON DANIELS testifies that he was assessor of internal revenue in 1870 and 1871 ; 
that John Dent was post-trader at this post at that time; that it was one of the most valuable 
posts in the country. [p. 127.] 

J. E. BARROW testifies that he was post-trader at this post in 1868, and was appointed by 
General Grant, who then had the authority; that he obtained it through the influence of Mr. 
W. D. W. Barnard, ''the brother-in-law of John C. Dent, eldest brother-in-law of General 
Grant." That he was to give Barnard one-third of the profits; that after being at his post 
some eight months he was removed, and Mr. Barnard appointed in his place. [p. 138.] 

That he was compelled to sell out and lost between $30,000 and $40,000; sold to Mr. John 
C. Dent, who succeeded Mr. Bernard. Barnard secured the influence of General and Mrs. 
General Grant. [p. 141 and 142.] 

FORT D. A. RUSSELL. 

J.D. Woor .. AY testifies that he was appointed post-trader here in March, 1871 ; was sutler 
in 1867. That he was appointed through the influence of Governor Thayer and the recom­
mendation of the officers of the post and certain Congressmen. 

That he paid Governor Thayer (Ex-Senator) between $800 and $1,200 for his assistance. 
That he paid money to no one else. That he paid voluntarily to the republican party $~00 
or $400 for political purposes. [p. 146.] 

FORT M'PHERSON. 

EDWARD WELCH testifies that he was appointed trader at this post April 25, 187 I ; that 
Mr. R. F. Bowers was his partner; that Bowers put in $4,400, and he $2,200. That be 
made application for appointment and was recommended by Governor Kirkwood and intro­
duced by General John E. Smith to the Secretary of War. That he filed his papers and was 
told that if they decided to give him an appointment they would send it. 

That he became acquainted with Bowers and made the arrangement to enter into partner­
ship a short time before he received his appointment. [ p. 148.] 

That he paid $400 to the republican campaign committee for political purposes. 



574 DIGEST OF TESTIMONY. 

FORT LARAMIE. 

JOHNS. CoLLINS testifies that he was appointed trader at this post December 28, 1872. 
Was appointed on the recommendation of President Grant. 

Recommendation made from purely personal interests. That the President's father and 
his father were partners in business for twelve or fifteen years. 

That he paid, or thinks he paid, $100 for political purposes; does not say to which party, 
but it was made upon a receipt of a circular. [pp. 173 and 175 ] 

J. M. HEDRICK states that he aided McCormick in securing this post, and was to have had 
an equal interest in the business, but that other parties became interested with McCormick, 
and he withdrew. Never received any money from McCormick, except expenses to and 
from the post once or twice. Asserts that the Secretary of War was not aware of any of 
his agreements with post-traders. lP· 221.] 

FORT RILEY. 

RoBERT V\7 ILSON states that he was post-trader, or sutler, at this post from 1853 to 1863, 
when he resig-ned ; that James H. Lane, then Senator from Kansas, made charges of disloy­
alty against him, and endeavored to have him removed, but he disproved the charges, and 
was retained by the commanding officer. [p. 178.] 

FORT WHIPPLE. 

GEORGE BOWERS states that he was appointed post-trader at this place January 10, 1874; 
that he succeeded his brother Herbert, who had died in office; that he thinks General Crook 
seeured him his position, as he was the only person he spoke to about it; that he never paid 
anything for his appointment to anybody; that it is a small post, and of but little value, as 
there is competition in the town of Prescott, but one mile distant; was assessed and paid 
$25 for political purposes. [p. 204.] 

CAJ1P MOJAVE, OR MOHAVE. 

General E. W. RrcE states that he aided Henry Reed in securing this post; that he was also 
recommended by Senators Nye and Stewart; that he was to have had a half-interest in the 
post, but received nothing, as Reed was not successful; does not know whether he told the 
Secretary of his agreement with Reed or not. [p. 257.] 

FORT SHERIDAN. 

EDWARD WELCH testified that he made an applic11.tion for this post to the Secretary of 
War directly, and had Albert T. Fay appointed trader; that he exerted no other influence 
whatever, except that he promised to furnish recommendt~.tions, but which he failed to do; 
that Bowers and himself were partners in the tr~:~.dership; that he did not mention Bowers's 
name in his application, and does not know that Bowers interested himself at ail; that the 
post was of very little value. [p. 148.] 
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Camp l\lojave.... .. . . .. . . . . . . . . . . • • • . .. . • • . . . . . . . . . .. • . .. . • . . . . . . • • . . • . • . 57 4, 
Fort Sheridan... . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 57 4. 

H. l\Iis. 184-37 
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